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UVOD 
 

Nadao sam se kraju serije knjiga o poznatim Hrvatima koji su nizom tekstova koje 

sam uspio spomenuti ili dati u cijelosti u svojim knjigama branili velikog 

hrvatskog domoljuba, hrvatskog branitelja i pjevača Marka Perkovića 

Thompsona: 

1. J. Pečarić, Prof. dr. sc. don Josip Čorić!, dragovoljac.com., 2025.: 

https://www.dragovoljac.com/pecaric/josipcoric.pdf  

2. J. Pečarić, Davorin Karačić, dragovoljac.com., 2025.: 

https://www.dragovoljac.com/pecaric/karacic.pdf  

3. J. Pečarić, Marijačić i Thompson u mojim zapisima, dragovoljac.com., 2025.: 

http://www.dragovoljac.com/pecaric/marijacicthompson.pdf  

4.  J. Pečarić, Josip Stjepandić i Thompson,  dragovoljac.com., 2025.: 

https://www.dragovoljac.com/pecaric/stjepandicithompson.pdf  

5. J. Pečarić, Biskup Vlado Košić i Thompson, dragovoljac.com., 2025.: 

http://www.dragovoljac.com/pecaric/kosicthompson.pdf  

6. J. Pečarić, Akademik Ivan Aralica i Thompson, dragovoljac.com., 2025.: 

http://www.dragovoljac.com/pecaric/aralicaithompson.pdf  

7. J. Pečarić, Biskup Ante Ivas i Thompson, dragovoljac.com., 2025.: 

https://www.dragovoljac.com/pecaric/ivasthompson.pdf 

8. J. Pečarić, Bokelj po izboru / Dr. sc. Domagoj Vidović, dragovoljac.com., 

2025.: 

https://www.dragovoljac.com/pecaric/vidovic.pdf 

9. J. Pečarić, Marko Ljubić, Thompson i ZDS, dragovoljac.com., 2025.: 

https://www.dragovoljac.com/pecaric/markoljubicithompson.pdf 

10. J. Pečarić, Lang, Pešorda i Thompson, dragovoljac.com., 2025.: 

https://www.dragovoljac.com/pecaric/langithompson.pdf 

 

 Kako ću morati nastaviti s takvim knjigama, uoči koncerta na Hipodromu 

najbolje je dati knjigu o sjajnom kolumnisti Zvonimiru Hodaku, Thompsonu i 

ZDS.  

Zašto? 

https://www.dragovoljac.com/pecaric/josipcoric.pdf
https://www.dragovoljac.com/pecaric/karacic.pdf
http://www.dragovoljac.com/pecaric/marijacicthompson.pdf
https://www.dragovoljac.com/pecaric/stjepandicithompson.pdf
http://www.dragovoljac.com/pecaric/kosicthompson.pdf
http://www.dragovoljac.com/pecaric/aralicaithompson.pdf
https://www.dragovoljac.com/pecaric/ivasthompson.pdf
https://www.dragovoljac.com/pecaric/vidovic.pdf
https://www.dragovoljac.com/pecaric/markoljubicithompson.pdf
https://www.dragovoljac.com/pecaric/langithompson.pdf
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Pa Hodak je stalno u svojim duhovitim kolumnama spominjao mrzitelje svega 

hrvatskog, pa je prirodno bilo da se mnogi od njih okome na najvažnijeg živućeg 

Hrvata Marka Perkovića Thompsona. 

Kako se koncert približavao priglupi napadi mrzitelja su se rapidno povećali. 

Komentirali su ih i Hodak i Thompson, pa bi i te tekstove trebalo prikupiti u 

posebnu knjigu. 

 

Akademik Josip Pečarić 
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HODAK U PEČARIĆEVIM KNJIGAMA 

 
VUKOVAR I NJEGOV STOŽER, ZAGREB, 2013. 

 

ZVONIMIR HODAK 

 

LET IZNAD KUKAVIČJEG GNIJEZDA 

 
"U velikim se stvarima ljudi pokazuju onakvima kakvi bi htjeli biti, a u malima 

onakvima kakvi jesu!" 

Javio se ovih dana u Jutarnjem još jedan od briljantnih Goldsteina – Danijel Ivin, 

osuđen zbog gospodarskog kriminala u Gortanu. Ovaj se puta Ivin bavi poviješću 

i ukazuje na naše povijesne pogrješke. Dok su, pod njegovom dirigentskom 

palicom nestajale u Gortanu stotine tisuća kuna (kuna je i danas crvena krpa u 

očima komunjara), Danijel je uspješno upozoravao Hrvatski sabor na razbacivanje 

mrskih kuna za obilježavanje bleiburške klaonice. Koliko je naš Danijel spiskao 

love u Gortanu, toliko je uštedio hrvatskom proračunu jer je Sabor jedva dočekao 

kako bi našao motiv da ukine financijsku pomoć za obilježavanje bleiburške 

tragedije.  

Ivin je pred Županijskim sudom dokazivao dijalektički kako on nije nikada nikoga 

oštetio jer je onih u Gortanu zamračenih oko 500.000 kunića vratio državi 

prijedlogom kresanja skoro istog iznosa za financiranje bleiburške komemoracije. 

Bez obzira na presudu, ostao je predsjednikom Savjeta antifašista Hrvatske i 

nastavio dijeliti svoja mudra povijesna saznanja i uvjerenja neukom hrvatskom 

puku. 

Naš mudri antifašist kaže u Jutarnjem: "Glavni državni praznik Republike 

Hrvatske nije određen sukladno njezinom Ustavu. Dovoljno je navesti odnos 
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prema ZAVNOH-u koji Ustav jasno označuje kao izvorište hrvatske državnosti. 

Osnivanje ZAVNOH-a nesumnjivo je jedan od najdemokratskijih događaja svog 

vremena … Usred nacističkog mraka i strahovlade nad Europom, predstavnici 

više političkih stranaka Hrvatske, na svom slobodnom području, uspostavili su 

osnove današnje države."  

Stvarno genijalna manipulacija! Kao da ponovno gledam Let iznad kukavičjeg 

gnijezda. Zamislite sad "predstavnici više političkih stranaka" koje su, čim su 

partizani iz šume ušli u gradove, odmah sve bile zabranjene, a njihovi cijenjeni 

predstavnici poslani u logore. Ivin sigurno nije nikada pročitao što je o tome bio 

napisao dr. Ivan Ribar!  

Kad se 1991.g., trebalo odcijepiti od ljubljene Juge, potomci onih sa zasjedanja 

ZAVNOH-a napustili su Hrvatski sabor i tako konkludentno dali do znanja što 

zapravo misle o slobodnoj i samostalnoj hrvatskoj državi.  

Dobro, ne ćemo generalizirati! Bilo je i onih koji su shvatili da je "sada ili nikada", 

uzeli oružje u ruke i prešli jedni u HV, ali mnogi drugi u jednu od SAO krajina te 

se počeli boriti protiv hrvatske države. Ovi zadnji ili slični njima danas traže da 

se 12. lipnja, kad je osnovan vampirski ZAVNOH, proglasi nacionalnim 

praznikom hrvatske države. Na kraju još jedno pitanje s medicinskog stanovišta: 

postoji li neki lijek kojim bi se moglo ukloniti kaos u glavama onih koji su nas 

1945.g., navodno "oslobodili" zabranivši sve stranke osim komunističke, koji su 

poubijali stotine tisuća ljudi bez suda i suđenja, koji su punili Goli otok, Staru 

Gradišku i Lepoglavu političkim neistomišljenicima. To su isti oni koji su do kraja 

Juge stalno ubijali ljude kao tzv. neprijateljsku emigraciju i koji su 1991. – 2000. 

stalno rovarili i borili se protiv Tuđmanove Hrvatske. Naravno, lijek postoji, zove 

se lustracija! Malo je gorak, ali iskustva ostalih tranzicijskih zemalja govore da je 

vrlo djelotvoran. Čini mi se da je Daniel Ivin pročitao misao Maxa Bunkera: 

"Bolje je ispasti budala nego ispasti iz vlaka!" 

Ne spašava se samo u filmu "Vojnik Ryan". U Hrvatskoj je pokrenuta akcija 

spašavanja vojnikinje Jadranke Kosor. Skočili su je spašavati njeni ideološki 

istomišljenici: Arsen Bauk koji sanja o autonomiji Dalmacije, inače 

nedosanjanom snu dalmatinskih orijunaša i autonomaša.  

Dokaz više da bauk komunizma još uvijek jaše Hrvatskom! Na stranu Jace stao je 

i vukovarski gradonačelnik Sabo, stručnjak za "sve što zamisliš, ja ti mogu 

ostvariti" ili tako nekako. Kao glas naroda javila se i Ankica Benček, učiteljica u 

mirovini koja kaže kako se ne bi začudila da oni koji traže opoziv počasti gđi 

Kosor već u pripravi imaju neku svoju ikonu umjesto naše Jace. Idemo redom 

analizirati samo ženske osobe koje su proglašene "građankama Vukovara": 

Jadranka Kosor i Vesna Škare Ožbolt. Je li ikada ikome u ovoj državi palo na 

pamet predložiti za počasnu građanku Vukovara Katu Šoljić, majku koja je u 

Domovinskom ratu izgubila četiri sina? Je li se ikad itko sjetio dr. Vesne Bosanac 

ili čak i ponekog muškarca kao, npr.: Mile Dedakovića, Branka Borkovića, 

bračnog para Toth, dr. Juraja Njavre? Razmišlja li uopće itko o tome da bi takvu 
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počast trebao dobiti netko tko je krvario u obrani grada, a nakon toga preživio i 

sve ljepote srpskih logora. Sad se počasna građanka Jadranka Kosor usprotivila 

saborskoj raspravi o Vukovaru kao mjestu posebnog pijeteta. Grada, čija je ona 

počasna građanka! Zato sam na početku teksta i napisao da je Kosor doista 

"briljantna". Uzmimo teoretski da je Stožer za obranu Vukovara u krivu, a Sabo, 

Bauk i Benčak su u pravu! Kako ipak progutati drugi Jacin biser sa institutom 

IFIMES koji se bavi problemima Bliskog istoka i Balkana. Jaca kao 

potpredsjednica instituta, zajedno s generalom Blagojem Grahovcem, iste one 

JNA koja je razarala grad u kojem je naša junakinja počasna građanka. 

Predsjednik instituta je Bude Lončar, visoki funkcioner umilne OZNA-e, dočim 

je počasni predsjednik tog slavnog instituta Patria-halni boljševik Stipe Mesić. 

Idealno društvo za jednu počasnu građanku Vukovara! Mogu zamisliti kako 

general Blagoje, uz kafu, evocira Jaci svoje uspomene iz rata pa i one o opsadi 

Vukovara, žilavim ustašama i njihovim zločinima. 

Institut, da pokaže svoju moć, odmah je krenuo u rušenje Theodora Merona, 

predsjednika Haaškog suda. Napravili su znanstvenu studiju (koju valjda nije Jaca 

prevela na engleski) pod zgodnim nazivom: Meronizacija svih nas. Kad je Amer 

shvatio kako su ga čelnici IFIMES-a pročitali, protrnuo je. Odmah je obavijestio 

američki i izraelski vojni establishment u kakvoj se našao frci. Ovi su brzo 

organizirali izbor za reizbor predsjednika Haaškog suda i Meron je sa 12 : 6 

glasova pobijedio treći put, ovaj puta suca Kwona. Meron je pobijedio 

dvotrećinskom većinom glasova! Baš mi je žao što je popušio "vrhunski pravnik 

Iz Groningena" Alphons Orie, kako su mu nakon osuđujuće presude Gotovini i 

Markaču tepali ljevičarski mediji u Hrvatskoj. Da su suci, koji su birali 

predsjednika Suda, slučajno znali da iza "vrhunskog pravnika" stoje Buda, 

Blagoje Stipe i Jaca možda bi ipak ….. Mislim da bi možda onda ipak pobjeda 

Merona bila još veća! Postavlja se pitanje: je li Jadranki Kosor ikada postalo jasno 

što oslobađajuća presuda Gotovini i Markaču znači za RH? U to sam prvi puta 

posumnjao kad je oktroirana predsjednica Vlade počela bjesomučno proganjati 

Gotovinine prijatelje i odvjetnike tražeći, po nalogu Haaškog tužiteljstva, 

izmišljene topničke dnevnike. U tim ju je progonima morao zaUstaviti sam Haaški 

sud. Na stranu to da bi osuđujućom presudom nastradali hrvatski generali koji su 

cijelo vrijeme bili nevini. Da je presuda bila potvrđena, nitko više nikada ne bi 

uspio promijeniti ni dići sa Hrvatske stigmu države nastale na zločinu. Što bi to 

značilo za cijeli narod te kako bi se osjećali branitelji, osobito oni iz Vukovara? 

Zamislite kakav bi to izazvalo sjaj u očima Save Štrpca, Zorana Pusića, Lončara, 

Mesića, Snježane Pavić, Slavice Lukić te gledatelja Žikine dinastije koji bi 

sigurno u zboru ponavljali "prosto ne možemo da verujemo kako je država 

proizašla iz ZAVNOH-a nastala na zločinačkom pothvatu!?" Stvarno smo 

premala država za toliko izdajica! Možda nam jednog dana i Veselin Šljivančanin 

postane počasni građanin Vukovara. Počasno građanstvo nekog grada možda je 

mala stvar po važnosti za visoku politiku, ali Nicolas Chamfort je napisao:  

"U velikim se stvarima ljudi pokazuju onakvima kakvi bi htjeli biti, a u malima 

onakvima kakvi jesu!" 
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U Večernjem od 4. listopada o. g., članak pod naslovom "Ćirilica je u Udbini 

uvedena nelegalno jer Srba nema ni 20 %". Tada vladajući HDZ političkom je 

trgovinom žrtvovao interese HDZ-a zbog vlastitih fotelja, tvrde branitelji. Kad 

znamo da je 2009. g., HDZ u Vukovaru glasovao za dvojezičnost po načelu 33 % 

(a SDP je bio protiv), a sada u Udbini podržava ćirilicu vjerujući da je tamo 51 % 

Srba i 49 % Hrvata, onda je potpuno jasno da je 2000. g. bila izvršena pretvorba 

HDZ-a u trgovačko društvo d. d., ili čak d.o.o. U Udbini se ponavlja stara priča iz 

Vukovara. U samo pet ličkih zaseoka otkriveno je 338 fiktivnih stanovnika i time 

lažnih glasača. U Sačkovom selu prijavljeno je 77 ljudi, a stvarno tamo živi tek 7, 

dok u selu Visući prijavljeno je 159 ljudi, a prebiva u selu tek 39. Na djelu je 

primitivni demografski inženjering. Što se događa u Vukovaru, Lici, Banovini 

neovisno o stranačkoj boji ministra. SDP je nešto pokušao napraviti kako bi se 

stanje biračkih popisa sredilo. Počeli su lov na fiktivne stanovnike, ali u Vrgorcu. 

To je u redu! Neka nam iz BiH dolaze Srbi i napredna lijeva inteligencija, a ne 

obični desničari i ognjištari koji ne glasuju za SDP. Dolaze glasovati s 

Thompsonovim kazetama u autima i tako kvare glazbeni ukus naroda u Vrgorcu 

i okolici. Prilikom provjere birača nisu pronašli nijednu kazetu Beogradske 

filharmonije. Kod tog zatucanog fiktivnog življa nije na cijeni čak ni Mica 

Trifrtaljka. A naš Bauk, ponosan je što je napokon uspio očistiti Vrgorac od 

desničarskih mina.  

Točno toliko koliko su očišćene i srpske mine, zaostale u Domovinskom ratu. 

Čitam kako se u razminiranje Hrvatske uključila i poznata bosanska glumica 

Angeline Jolie sa sumom od 10.000 eura. Dobro, recesija je pa treba shvatiti da 

žena mora malo prištedjeti! Ipak, hvala joj na svakoj pari! Zlobni i nezahvalni 

novinari, indignirani i zajedljivi, tvrde kako je Anđa nedavno paketić posebno 

dizajniranih gaćica platila čak 15.000 eura. Što onda? Nisu njene gaćice kao naše. 

Naše sve sliče na "gaće na štapu"! Trenutno su u masovnoj upotrebi diljem 

Hrvatske! Pustimo ipak našu Anđu nek' troši svoju sirotinju kako joj drago! Oscar 

Wilde je mudro zaključio:  

"Nije vrijeme novac, već je vrijeme trošenje novaca!" 

Autor: Zvonimir Hodak 

Dnevno.hr, 7 listopada 2013. 
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HRVATSKI GENOCID: NAPRAVILI ZEČEVE OD 

SRBA, ZAGREB, 2014. 

 

AKADEMIJA REDIKULA 

 
Zvonimir Hodak u tekstu Tko studentima u Lijepoj našoj predaje noviju hrvatsku 

povijest?, Dnevno.hr, 24. 2. 2014. kaže: 

Tko studentima u Lijepoj našoj predaje noviju hrvatsku povijest? Tko na studiju 

povijesti objektivno, racionalno i na temelju neospornih činjenica objašnjava i 

rasvjetljava sve naše "pijane novembarske noći", "antifašistički" ustanak u Srbu, 

Bleiburge, marševe smrti, naših 800 jama na sjeverozapadu Hrvatske i Slovenije, 

Jasenovac i stvarni broj žrtava u tom logoru, Goli otok i Staru Gradišku, Vukovar 

i Ovčaru, Bljesak i Oluju, Haag i presude hrvatskim generalima? Naravno, teret 

je na našim profesorima povijesti na Filozofskim fakultetima u Zagrebu, Splitu i 

Osijeku. Sve su to poznata i cijenjena jugonostalgičarska imena. Titov apologet 

Tvrtko Jakovina, nova povijesna zvijezda na našem znanstvenom nebu, Hrvoje 

Klasić koji je došao do važnog otkrića da su svećenici ubijeni nakon 1945.g. bili 

ustvari ustaše s kamom u zubima. On kaže: "Većina njih je aktivno sudjelovala u 

ustaškom pokretu, a neki su i okrvavili ruke." Sad napokon znamo tko su bila 663 

katolička svećenika i među njima 88 bogoslova i sjemeništaraca te 31 časna 

sestra. Naoružane do zuba i s bombama u rukama naročito su se isticale časne 

sestre sve dok ih Klasić nije bezumno hrabrim jurišom slistio sa lica povijesti. 

Klasić, do zuba naoružan svojim predrasudama i jugonostalgičarskim 

mentalitetom, krenuo je u spašavanje vojničke časti hrabrih boljševika koji su u 

poslijeratnoj idili porazili znatno bolje nenaoružane civile, svećenike, novinare i 

časne sestre. Njegovo spašavanje boljševika asocira me da bi Klasiću bolje 

pristajalo ime Spasoje negoli Hrvoje. Nakon njegovih tekstova ime Hrvoje zvuči 

pomalo tragikomično! 

U čemu griješi Hodak? On nije samo sjajni kolumnist, nego i vrsni odvjetnik. Bavi 

se profesijom u kojoj je logika itekako važna. O logici i povijesti razgovarao sam 

s dvojicom povjesničara. Jedan od onih koji zastupaju hrvatsku paradigmu u 

hrvatskoj povijesti objašnjavao mi je kako je logika nešto strano mnogim 

njegovim kolegama, dok me je drugi, pripadnik jugokomuinističke paradigme u 

hrvatskoj povijesti, uvjeravao kako je različita logika u povijesti u odnosu na onu 

u matematici. Uvjeren sam da Hodak ne misli kako je logika različita u različitim 

znanostima, tj. nije drugačija ni u njegovom pravu, pa zato tako oštro sudi o 

Klasiću. 
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A da je doista problem u logici potvrđuje već sam naslov kolumne Tvrtka Dolića 

U Hrvatskoj su mnogi 'znanstvenici' posvađani s elementarnom logikom, 

Dnevno.hr, 28. 2. 2014.: 

Protiv ustaša se nije borilo zbog ideoloških razloga, niti ih se zatvaralo, ubijalo 

ili proganjalo jer nisu bili komunisti, nego zato jer su bili zločinci, 

kolaboracionisti Hitlera i Mussolinija i jer su ubili stotine tisuća nevinih ljudi" ‒ 

umuje nam Klasić, koji je nekako previdio da su komunisti bili značajni 

"kolaboracionisti Hitlera i Mussolinija" sve do Hitlerovog napada na Staljina. 

Svijet je bio zaprepašten kada su Slovenci otvorili Hudu jamu, a ono žrtve ustaša 

krasno naslagane, ubijene i zbijene, da ih što više stane. Kako nas obmanjuje 

Klasić, ispada da su ustaše na Križnom putu ubijale partizane i mrtve trpali u 

Hudu jamu. Suradnja talijanskih fašista i njemačkih nacista sa sovjetskom 

agenturom u prvoj Jugoslaviji započeta je prije raspada te tvorevine, da bi se 

nastavila sve do nacističkog pohoda na Sovjetski Savez, da bi se usprkos tome 

obnavljala sve do okončanja rata, kroz talijansko djelovanje protiv NDH i kroz 

njemačke i ustaške pokušaje da se komunistička partija odvoji od jugoslavenske i 

sovjetske. Slično Stipi Mesiću i Tvrtku Jakovini, Klasić posredno opravdava 

genocid nad Hrvatima, zločinačka ubojstva bez suda, počinjena tijekom Drugoga 

svjetskog rata i nakon njega, u drugoj Jugoslaviji. Kako nam svjedoči Klasić, 

rođen nakon gušenja Hrvatskog proljeća, neki katolički svećenici su okrvavili 

ruke, a partizani su ubijali tako da ne okrvave ruke! Nameće se zaključak da je za 

titoiste i titoističke komuniste ubijanje posve normalna stvar! Nekakva radna 

obveza. 

Istine radi treba reći kako bi uz Mesića trebalo spomenuti prof. dr. sc. Ivu 

Goldsteina koji je s tatom Slavkom napisao cijelu knjigu o tome (Jasenovac i 

Bleiburg nisu isto). 

Meni je mnogo zabavnije kada Klasić smatra kako bi bilo dobro da Katolička 

crkva konačno osnuje nekakvo povjerenstvo koje bi konačno pokazalo i dokazalo 

ove njegove tvrdnje kojima se rugaju i Hodak i Dolić o velikom broju svećenika-

ustaša s kamom u zubima. Naravno, jasno je da su u skoro pola stoljeća Tito, 

Partija i njegovi povjesničari krili iz ideoloških razloga te zločince i red bi bio da 

napokon Crkva počne iznositi istinu, zar ne? 

Sjetimo se i Klasićeva intervjua Ako izbacujemo Tita zato što je bio diktator, 

hoćemo li i Dioklecijana? Ili Tuđmana? Jasno je da je i dolaskom Tuđmana, koji 

je slično Titu – kako nam je lijepo objasnio Klasić – opet nisu istraživali zločini 

svećenika i časnih sestara, doista bi već bilo vrijeme da Katolička crkva posluša 

ovu novu zvijezdu jugokomunističke povjesnice.  

Golema je Klasićeva skromnost. Naime tu se radi o njegovom velikom otkriću, a 

on zamjera što o tome nije pisano i govoreno prije nego što je on to otkrio! Ili opet 

ta prokleta logika? 

Naravno, nekome je zabavniji dio kada Klasić, Goldsteini i dr. opravdavaju 

poslijeratne zločine tvrdnjom kako je to ipak bilo iz osvete, a neki su tu bili i krivi. 
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S druge strane, oni koji su se oružjem pobunili protiv države nevini su. Naravno, 

jugokomunističkim povjesničarima je to logično. To i jest njihova logika.  

Ja nemam problema reći da su partizani u osvetničkom bijesu nakon rata počinili 

brojne zločine do kojih nije smjelo doći – kaže Klasić i, naravno, dodaje ono 

čuveno 'ali'. – Ali bih volio da već jedanput netko od tih desnih povjesničara i 

intelektualaca kaže jasno i glasno, posebice mladima: ustaški režim je bio 

zločinački. 

Čitam i ponovno čitam i ne mogu vidjeti gdje je on rekao kako je režim u 

Jugoslaviji bio zločinački. Ako ja dobro razumijem, oni priznaju da su tu i tamo 

po nekoliko stotina tisuća Hrvata i ubili, ali režim nije bio zločinački. Tito jest 

među deset najvećih zločinaca u povijesti, ali radio je i dobra djela. Eto postoji 

puno snimaka kako on miluje malu djecu, a slike one djece koje je dao pobiti ne 

ćemo pokazivati. Kad se ne vide – to se nije ni dogodilo.  

Inače, Damir Galić je već pisao u Dnevno.hr 10. 9. 2013. o sličnim tvrdnjama 

ovog "povjesničara" u svezi poslijeratnih likvidacija hrvatskih emigranata: 

Kada "povjesničari" daju izjave kako bi se dodvorili aktualnoj vlasti, onda 

stradaju i činjenice i istina … Drugim riječima, objašnjava Tuđman, prema 

Klasiću, likvidacije su bile normalne u "onim" vremenima jer se ne radi o 

likvidacijama nekih romantičara i pjesnika, nego o okorjelim ubojicama. Klasić 

je, naime, ustvrdio da su ubijeni "nerijetko bili ljudi koji su bez problema bili 

spremni ubiti", ali i "spremni s oružjem ući u Jugoslaviju, postavljati bombe". 

Tada mi je ove tvrdnje ovog "povjesničara" komentirao sjajni hrvatski publicist 

Javor Novak: 

Koje krasno priznanje i puni dokaz zločinstava Titove vlasti. Ne samo da su bez 

suđenja otimali i ubijali ljude, nego evo, to su opravdano činili jer su emigranti 

POTENCIJALNO bili "spremni ubiti, s oružjem ući u Jugoslaviju i postavljati 

bombe". To je zaista jedno krasno pravo i uvjerljiv zakon, koji odobrava ubojstva 

svih onih koji bi možda mogli počiniti kazneno djelo. Kako je tu riječ o djelu 

nedokazive namjere, Titu i suradnicima pošteno suđenje takvim "zločincima" nije 

bilo ni potrebno, a niti je bilo izvedivo. Oni su ih ubijali unaprijed i za svaki slučaj. 

Zaista socijalizam s ljudskim likom. 

I dok se Klasić bori za trg jednog od najvećih svjetskih zločinaca, pardon čovjeka 

koji je toliko volio mlade barem one koje nije dao pobiti, ovdje ću vas samo 

upoznati s e-pismom koji mi je poslao jedan kolega sa sveučilišta 11. 12. 2013.: 

Bok Joško,  

Zbog jednog događaja danas napisat ću par rečenica. Neka ostanu zabilježene.  

Na putu prema zgradi Sveučilišta primijetio sam mnoštvo ruža, na trgu koji još 

uvijek nosi ime "najvećeg sina naših naroda i narodnosti".  

Nakon par pogleda našao sam i sjećanje na ujaka kojeg nikad nisam imao prilike 

upoznati. Pokoj mu duši. 
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Moja je majka posljednje dvije godine učiteljske škole završila u Mariboru, kamo 

je bila preseljena njezina škola iz Mostara. Tako ju je kraj rata zatekao u zbjegu 

prema Bleiburgu. Postrojili su ih u red i kratko ispitivali. Tko si, što si. Kućna 

pomoćnica sam, izrekla je laž koja joj je spasila život. Učiteljice su bile razvrstane 

na drugu stranu.  

Taj tren nije znala da će kroz kratko vrijeme u tom istom metežu ostati bez starijeg 

brata. Nije niti znala da će sutradan upoznati svog budućeg muža s kojim je u 

ljubavi proživjela preko šest desetljeća.  

Onaj na čiju dušu pada ma i jedan ljudski život ne može biti nevin i nikakve 

zasluge ne mogu oprati njegove ruke. Kad to shvate i priznaju njihova djeca, moći 

ćemo zajedno ići naprijed.  

Hodak i Dolić vjerojatno ne znaju kako se Klasić žali jer mladi će prije prihvatiti 

mišljenje jednog pjevača (Thompsona, J. P.) ili nogometaša (Šimunića, J. P.) nego 

doktora povijesnih znanosti. Nakon Šimunićeve izjave da nema ništa loše u 

pokliču "Za dom – spremni!" jer se radi o "starom hrvatskom pozdravu" ja sam 

se potrgao od objašnjavanja i dokazivanja da to nije istina. Ukazivao sam na 

dokumente koji potvrđuju da se radi o ustaškom pozdravu a ne nikakvom starom 

hrvatskom pozdravu, pozivao da netko javno protuargumentira tj. pokaže dokaze 

da se kao pozdrav koristio i prije, ali ništa. 

Još bi bilo dobro da se radi samo o mladima. Ne vjeruju Klasiću ni hrvatski sudovi. 

Neobično je za znanstvenika da to ne zna pa samo kaže kako je stotine tisuća ljudi 

na facebooku dalo podršku Šimuniću, u anketama je većina "zaključila" da se radi 

o starom hrvatskom pozdravu. 

Čak misle kako je smiješan "dokaz" kako nešto nije stari hrvatski pozdrav jer on 

to kaže s argumentom da su u NDH u dokumentima to tvrdili. Znali su u NDH da 

će netko kasnije tvrditi da se radi o starom hrvatskom pozdravu pa su sve takve 

preduhitrili dokumentima! Tako Eva Kirchmayer Bilić u tekstu GLAZBOM I 

RIJEČJU ZA DOM KROZ POVIJEST (posvećeno hrvatskim braniteljima), 

Hrvatsko slovo, 6. 2. 2014. daje niz hrvatskih pjesama koje sadrže Šimunićev 

poziv "Za dom", pa kaže: 

Za Dom spremni pozdrav je star 447, a možda i više, godina: 

1566. Nikola Šubić Zrinjski 

1684. Pavao Ritter Vitezović 

1848. ban Josip Jelačić 

1861. Ante Starčević 

1894. Josip Eugen Tomić 

(…) 

Ovaj primjer zapravo pokazuje svu bijedu jugo-komunističke povjesnice. Valjda 

im u ono "jugo" spada i Srbija? A poznato je kako svi športaši iz Republike Srbije 

i Republike Srpske svoje pobjede proslavljaju s uzdignuta tri prsta (npr. Novak 

Đoković i mnogi drugi). Naime, pripadnici velikosrpske soldateske i tzv. JNA su 
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tijekom ratova 1990-tih u Hrvatskoj, BiH i na Kosovu s tri uzdignuta prsta 

proslavljali masovna zvjerstva, ubojstva, silovanja, terorizam i razbojstva što se 

po međunarodnom pravu smatra elementima genocida, kulturocida i urbocida. 

Poznato je kako su prije Drugoga svjetskog rata Srbi polagali prisegu s tri 

podignuta prsta, ali spojena. Međutim, tri raširena prsta kakva danas podiže i 

Đoković i mnogi drugi pojavio se tek 1988., u vrijeme kada je već počela 

vladavina Slobodana Miloševića. Srpski povjesničari smatraju (Dnevno.hr, 8. 12. 

2013.) da bilo koji nacionalni pozdrav može biti njegovanje tradicije, ali može i 

napredovati. Jadno je raditi nešto što nitko drugi ne radi. Povjesničarima u Srbiji 

ovi naši koji zastupaju jugokomunističku povijest koriste, ali im se moraju gaditi, 

zar ne? 

Sjećam se kako sam se već smijao Klasiću kada se u jednom intervjuu zapitao 

kako je moguće da se po Dalmaciji kliče Anti Paveliću i NDH ako se zna da su 

ustaše taj dio Hrvatske prepustili Italiji?! Znate, Trojni pakt vam nisu pravile 

Njemačka, Japan i Italija, nego NDH, Njemačka i Japan. I to Hrvatska koja je tek 

u nastajanju. I onda tako moćna NDH prepusti taj dio Hrvatske jadnoj Italiji. 

Strašno, zar ne? Za razliku od današnjih srpskih slugu, koji izručuju Srbima cijelu 

Hrvatsku. 

Naravno, besmisleno je ukazivati na sve bedastoće ovih jugokomunističkih 

povjesničara i zabavljati se s time. Hodak u svom članku doista spominje i druge 

slične povjesničare: 

U Rijeci studente povijesti educira izvjesni Perica. Jugoslaven od glave do 1995. 

Ni Oluja 1995.g. nije mu razbistrila njegove nepročešljane misli i ideje. 

A u Splitu povijest predaje Dragan Markovina. To je isto kao da izraelsku povijest 

u Tel Avivu predaje Goebbels. 

Ti egzotični primjerci nekadašnjeg bratstva i jedinstva pokazuju koliko je 

kvalitetan posao obavio povijesni guru jugoslavenstva prof. Mladen Zvonarević 

na zagrebačkom Filozofskom fakultetu. Časni je profesor 1971.g. otkucavao 

UDBI svoje studente, naravno – tajno. Međutim, javno je za njih tražio rigorozne 

kazne. Njegovo sjeme zla je niklo bolje negoli se mogao i nadati. 

Hodak je svoj tekst počeo ovako: 

Oscar Wilde je napisao: Povjesničar je osoba koja će dati točan opis događaja 

koji se nikada nije zbio. 

To me je podsjetilo na prof. dr. sc. Damira Agičića koji je povodom neizbora Ive 

Goldstein za redovitog člana HAZU-a u svojstvu tadašnjeg predstojnika odsjeka 

za povijest FF-a komentirao moje riječi na Izbornoj skupštini, koje ja uopće nisam 

tamo izrekao.  

Zato mi je sada mnogo jasnije zašto mi je jedan hrvatski povjesnik, poslije tog 

neizbora Ive Goldsteina, napisao: 

Prijatelju, jest da je tužno i ružno ali priznajem nisam se već danima tako zdušno 

nasmijao. Izvrstan i drag jesi, no ti si vraški duhovit. Braniti prvu crtu znanosti u 
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nas – HAZU iskričavom duhovitošću to može samo akademik J. Pećarić i još k 

tome čovjek je iz havlije matematike. Poznat mi je "znanstveni" opus našeg Ive. 

Dakle, nije mi nepoznato što je napisao i što su drugi o njegovim "istraživanjima" 

napisali. Međutim, godinama u našim staleškim krugovima govori se: svaki 

fakultet i znanstveni institut ima svoga redikula, bar jednoga. Naš je bio i ostao 

Ivo Goldstein. Najprije u tom kontekstu mogu shvatiti njegovu želju da uđe pod 

krov naše nacionalne palače znanosti i umjetnosti. Njegovi zagovornici i rijetki 

defenzori pripadaju odreda skupini naših redikula. Od vremena do vremena oni 

postaju glasniji. Na pomolu je, čini se, nova koalicija ‒ Akademija redikula" 

Ovo treba usporediti s gornjom izjavom prof. Miroslava Tuđmana koji govori o 

takvim povjesničarima (i sa svog Filozofskog fakulteta) s navodnicima. To ima 

posebnu težinu jer je Tuđman jedan od najvećih, ako ne i najveći znanstvenik s 

tog fakulteta. 

S druge strane, osnivanje nove akademije – Akademije redikula doista postaje sve 

izglednije. Istina, očito je postojala želja za preimenovanjem HAZU u SAZU 

(Srpska akademija znanosti i umjetnosti). Naime, i pored toga što se pokazalo 

kako je Ivo Goldstein na prethodnim izbora pokušao prevariti Izbornu skupštinu 

HAZU-a (vidjeti npr. Dnevno.hr, 18. 2. 2014: 

http://www.dnevno.hr/vijesti/komentari/115288-nema-dvojbe-milanoviceva-

kritika-crkve-je-potpuno-ispravna.html),  

nekoliko akademika je ipak predložila Goldsteina i u najnovijim izborima koji su 

u tijeku. Kako su bili upoznati s Goldsteinovom prijevarom (moje pismo 

akademicima i knjiga "Zabranjeni akademik") očito im je draža činjenica kako je 

Srbima laž najviše pomogla u njihovoj povijesti pa su bili uvjereni kako bi izbor 

Goldsteina od strane onih koje je pokušao prevariti zapravo najveća garancija da 

je došlo vrijeme kada se od HAZU može napraviti SAZU. Na njihovu žalost, 

Goldstein nije prošao u razredu, a ovaj put ga nije predložio ni njihov fakultet, pa 

će se morati sačekati s projektom pretvaranja HAZU u SAZU.  

Ili im je jednostavnije odmah krenuti u stvaranje Akademije redikula. Već iz 

gornjeg teksta razvidno je koliko sjajnih povjesničara imamo kao kandidate za 

takvu akademiju. Zato nam ne ostaje ništa drugo nego samo konstatirati: 

Kakva bi sjajna akademija bila ta Akademija redikula, zar ne? 

Dnevno.hr, 19. 03. 2014. 

  

http://www.dnevno.hr/vijesti/komentari/115288-nema-dvojbe-milanoviceva-kritika-crkve-je-potpuno-ispravna.html
http://www.dnevno.hr/vijesti/komentari/115288-nema-dvojbe-milanoviceva-kritika-crkve-je-potpuno-ispravna.html
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‘AKO VOLIŠ HRVATSKU SVOJU’, ZAGREB, 2014. 

 

FAŠISTI TE NAPADNU, OKUPIRAJU, A KAD IH 

PRETVORIŠ U ZEČEVE – PROGLASE TE FAŠISTOM 

Akademik, hrvatski matematičar, publicist Josip Pečarić večeras je u dvorani 

Udruge specijalne policije iz Domovinskog rata predstavio svoju knjigu “Hrvatski 

genocid: Napravili zečeve od Srba” te je ustvrdio kako je odvjetnik i kolumnist 

Zvonimir Hodak najbolje opisao njegovu knjigu riječima: „Fašisti te napadnu, 

okupiraju, razore, poubijaju mnoštvo ljudi, a kad od njih napokon učiniš zečeve, 

oni te proglase fašistom!“ 

Njegovu knjigu čine zapravo glavni tekstovi koje je on objavio kao kolumnist na 

portalu Dnevno.hr i u tjedniku 7Dnevno. Knjigu su predstavili Zvonimir Hodak, 

saborski zastupnik Miroslav Tuđman i admiral Davor Domazet Lošo. 

 

Hodak: Hrvatska je smiješna zemlja, tragikomična 

„Akademik je napisao knjigu koja se sastoji od tvrdih činjenica protiv kojih ne 

možemo reći niti jednu jedinu riječ“, ocijenio je Hodak te dodao kako „ne možemo 

čak ni polemizirati ni o naslovu knjige jer ovo što je rečeno o zečevima rekao je 

Slobodan Milošević na jednoj sjednici Savjeta Jugoslavije“. 

„Sve što Josip Pečarić piše o ovoj smiješnoj zemlji – ovo što se događa Hrvatskoj 

zadnjih godina više nije smješno, to je tragikomično, ponekad tragično“, istaknuo 

je te dodao kako je dobro što se našla osoba koja je napisala ovakvu knjigu a nije 

povjesničar. 

Ustvrdio je kako je Thomsonov koncert u Belinu nisu zabranili Nijemci. „Sve to 

dolazi od skoro legalnim kanalima iz Hrvatske u Njemačku“, upozorio je. 

„Thompsonu je zabranjeno da pjeva u Berlinu, Istri, Puli, ali Lepoj Breni nije 

zabranjeno da doživi ovacije na Hrvatskoj radio televiziji“, ustvrdio je Hodak te 

dodao kako je „ova knjiga izvanredno dobrodošla za one koji žele istinu, za one 

kojima je istina pred očima ali objektivno ne mogu u ovoj kostanacija snaga u 

državi i medijskoj blokadi koja vlada Hrvatskoj i doći do istine“. 

 

Tuđman: Biti u nekolicini najboljih u svijetu – irelevantno ako zagovaraš 

hrvatske nacionalne interese 

„Josip Pečarić koristi metodu paradoksa, a paradoks označuje neočekivano 

mišljenje, protuslovno zdravom razumu, proturječno, nastrano, besmisleno“, 

ocijenio je Tuđman te dodao da on „dovodi teze i poruke jedne anacionalne 

protuhrvatske politike do apsurda“. 

Ustvrdio je da je Hrvatska zemlja apsurda gdje je istina postala laž, a laž postala 

istina, agresor je postao žrtva, a žrtva agresije zločinac. 
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Istaknuo je kako Pečarić u svojoj knjizi piše o političarima, znanstvenicima ili 

nazovi znanstvenicima, Akademiji Redikula, o ambiciji Ive Goldsteina da postane 

akademik, drugim povjesničarima. 

Pojasnio je kako je autor jedan od najpoznatijih, najproduktivnijih matematičara 

u svijetu s 1000 znanstvenih radova, autor dvadesetak knjiga koje je u pravilu 

objavio u vlastitoj naknadi, bez potpore znanstvenih institucija i na promocije mu 

ne dolaze predstavnici aktualne službene vlasti ni predstavnici medija. 

„Biti jedan od nekolicine najboljih u svijetu potpuno je irelevantno ako zagovaraš 

hrvatske nacionalne interese i vrijednosti kao što su domoljublje, istina i pravda“, 

zaključio je Tuđman. 

Istaknuo je paradoks da, iako su mu nedostupni javni mediji, njegove misli i knjige 

ne može se uništiti jer korespondira sa suvremenim načinom komuniciranja – 

internetom. 

„Zahvaljujući internetu Pečarića nije moguće ušutkati i zabraniti mu javno 

djelovanje“, zaključio je te dodao kako je ova knjiga dokaz da se „ni misao 

hrvatske slobode, ni volja naroda za suverenošću, ni pravo na istinu i budućnost 

ne mogu graditi na lažima i dezinformacijama“. 

 

Domazet Lošo: Ova knjiga potvrđuje da će vremena istine doći 

Komentirajući naslov, Domazet Lošo je ustvrdio je da od 1995. godine do danas 

nitko o tome nije se usudio progovoriti. 

„Nije to Milošević slučajno rekao – rekao je iz razloga jer u operaciji Oluja su 

Srbi uz pomoć Britanaca imali dva plana“, ocijenio je te dodao kako je plan B koji 

se dogodio izdavanjem zapovijedi za evakuacijom. 

„Milošević je tada definitivno shvatio da je izgubio rat s Hrvatima“, zaključio je 

Lošo te dodao da umjesto da se to u Hrvatskoj afirmira, to je prešućeno. 

Istaknuo je da je temelj hrvatske države 5. kolovoz, Dan pobjede i domovinske 

zahvalnosti, te kako ne samo da ga trebaju slaviti Hrvati već i Srbi. 

„Upravo zato jer su ih ti isti Hrvati spriječili da ne učine genocid 10 puta veći nego 

u Srebrenici – u Bihaću“, istaknuo je te dodao kako „ova knjiga potvrđuje da će 

vremena istine doći, isto kao što će doći vrijeme nacionalnih država“. 

Ustvrdio je da su Hrvati najveći antifašisti jer su porazili 2 totalitarna sustava – 

komunistički i četnički. 

„Hrvati su četiri puta spasili i obranili Bosnu i Hercegovinu, a ne dijelili“, ocijenio 

je te dodao kako su „prvi u povijesti Hrvati ti koji su spriječili genocid i vodili 

najčistiji rat u povijesti ratova“. 

Istaknuo je kako živimo u vremenima paradoksa, inverzije vrednota i razdoblju 

unutarnje agresije. 

„Problem danas Hrvatske i branitelja je što se nismo naučili pobjednički ponašati, 

a to znači biti svjestan onog što jesi“, zaključio je Domazet Lošo. 

Izvor: narod.hr 

 

http://narod.hr/kultura/fasisti-te-napadnu-okupiraju-kad-ih-pretvoris-u-zeceve-

proglase-te-fasistom/ 

http://narod.hr/kultura/fasisti-te-napadnu-okupiraju-kad-ih-pretvoris-u-zeceve-proglase-te-fasistom/
http://narod.hr/kultura/fasisti-te-napadnu-okupiraju-kad-ih-pretvoris-u-zeceve-proglase-te-fasistom/
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PROPADE IM CRVENA HRVATSKA, ZAGREB, 2015. 

 

ČAVOGLAVE ILI KNIN / THOMPSON ILI 

PROTUDRUŠTVO, III. 
 

Očito nisam jedini kojemu je dvojba Čavoglave ili Knin pitanje želudca. To 

sjajno opisuje Mirela Pavić u Hrvatskom tjedniku 15. 08. 2013.:  

Valjalo bi zato promislit dobro oš li slavit il neš. Nešto časno. Na časan 

način. Posebice ako se radi o najvećem državnom prazniku. Men se čini da je 

tu tribal odlučit drobićem. Oću reć, želudcem. Ne onim doslovnin, jerboa, 

niko više nije željan janjetine toliko da bi se iša nažderavat vamo ili tamo 

džabe, vengo želudcem, u smislu probavljivosti informacija koje želiš tamo 

čut. A želudci sun am sve više nalik preživačkima, s četiri dijela. Dobro bi bilo 

počet i preživat. Lakše je. Vako, kad pane, pane vaik u istu prazninu, a i naglo 

progutat ovoliko nakupljenih knedla ne moš nikako. Al zato jema vaik onih 

kojima je želudac nalik đonu od cipela. Pa nek im bude. Samo da in teško ne 

padne uperen pogled u dojučerašnje kalfe nikih čudnih ljudi, čudnih mista i 

čudnih izjava. Da in ne padne teško ono što su davno potpisali u pismu, a 

porekli.Drugo, danima je potiho najavljivano odlaženje puste policije Ranka 

O(P)stoj(N)ića u Čavoglave. Išlo se tajno, lex-chavoglavus kopati po 

džepovima publike. Našli su, uz sve brojke (koje taje strogo u medijima – broj 

policajaca nigdje u javnosti nije iziša) i jedinke ubačene kao u najcrnjem 

komunističkom mraku na seoskim svadbama i dernecima, kad se za Vilu 

Velebita tri dana odlazilo gledat druga Titan a slici neke šugave ćelije u kojoj 

si moga upoznat kakvog jadnička sličnog sebi i s njim šaptat te dane u nekoj 

ćelijskomračnoj slobodi disanja i govora (bila je ta ćelija sigurnija za 

prozborit od vlastite kužine); dakle, nakon što je Ostojić paša posla diviziju 

policije, nemilim i pregalačkim radom, u poštenju svoga obraza, divizijanti 

su uspili nać cila četiti upaljača i dvi majice s neprimjerenim obilježjima. Na 

oko 100 tisuća ljudi… 

Ranka Ostojića spominje u istom broju Hrvatskog tjednika i Ivica Marijačić 

u tekstu Život sa crvenim kmerima na vlasti doista znade biti tragikomičan 

podsjećajući nas kako je upravo on predao u ruke engleskoj obavještajnoj službi 

potragu za generalom Gotovinom, te i sam bio na čelu jednog tima koji ga je lovio, 

a danas hapsi zviždače u Kninu.1 A doista treba imati želudac nalik đonu od cipela 

kad vidite Josipovićev komentar: 

 
1 Vidjeti Priloge 
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Bilo je žalosno slušati i gledati kako grupa ljudi u Kninu ponižava sve nas 

koji smo došli odati počast našim braniteljima i proslaviti pobjedu. Pljunuli 

su u lice svim braniteljima. 

Kao i Ivan Runje (Milanović, Josipović i Leko nisu svojom voljom slavili Oluju, 

Hrvatski fokus, 16. Kolovoza 2013.2) dovoljno je spomenuti kako je Josipović 

odlikovao Vesnu Teršelič, predsjednicu protuhrvatske udruge Documenta kojoj je 

osnovna zadaća dokazati da je Oluja zločinački pothvat zločinačke organizacije, 

a za to im ova vlast izdvaja ogromna sredstva! Da se još uvijek nadaju da će 

Dokumenta odraditi tu svoju zadaću pokazuje, ne samo to što je debelo plaćaju za 

tu antihrvatsku rabotu, već i to što u Kninu uopće nisu spomenuli ni Oca hrvatske 

države akademika Franju Tuđmana ni ratnog ministra Gojka Šuška. 

Doista treba imati želudac nalik đonu od cipela kad u članku Tihomira 

Dujmovića pročitate kako nam sve današnja vlast “dokazuje” kako odaju 

počast našim braniteljima i proslavljaju pobjedu u Domovinskom ratu 

(http://www.dnevno.hr/kolumne/tihomir-dujmovic/93240-lijeva-i-desna-

hrvatska-dva-svijeta-koja-se-uopce-ne-razumiju.html): 

 

LIJEVA I DESNA HRVATSKA - DVA SVIJETA KOJA SE 

UOPĆE NE RAZUMIJU 

 
Nema dana da se bar jedna cigla te jedva sazdane države Hrvatske ne 

sruši, nema tjedna da bar jednom ne brišemo pljuvačku s lica hrvatske države 

i njezinih osnivača, nema faktički niti jednog društvenog ili političkog 

događaja u kojemu ne čujemo stari jugoslavenski lavež! 

 

Ogulinski branitelji traže istragu i istinu o noćnoj eksploziji 5. kolovoza 

u centru grada 

Nevažan, trivijalan ako hoćete i neozbiljan, ali glasan lavež, poput izjave 

pjevača Massima Savića da su hrvatskom glazbenom scenom od 1990. do 

1995. 'vladali neki važni ljudi koji su bili u stanju stati na branik domovine, 

ali ne i na branik umjetnosti', do prevažnog, presedanskog, rušilačkog, 

izdajničkog u elementarnom smislu, događaja i činjenice da smo došli do toga 

da su četnički ratni diverzanti koji su osobno ovdje palili i klali, došli 

podignuti spomenik svojoj borbi, a za ovaj put su samo održali liturgiju 

poginulima. Spomenik ćemo podići iduće godine, poručili su nam prije 

odlaska. Što je to, ako ne pljuvačka na lice Hrvatskoj i svima koji su je 

stvarali? 

Paralelno s tim imate apel branitelja ogulinskog kraja koji traže istragu 

i istinu o eksploziji koja je u jednoj ogulinskoj sedmerokatnici odjeknula točno 

5. kolovoza, eksploziji koja je razvalila dva stana, da bi rezultati prvog 

uviđaja govorili da se u podrumu jednog ogulinskog Srbina čiji je sin bio 

pripadnik Martićeve vojske pronašlo 15 bombi, pet, šest kilograma vojnog 

 
2 Vidjeti Priloge 

http://www.hrvatski-fokus.hr/index.php/unutarnja-politika/8239-milanovic-josipovic-i-leko-nisu-svojom-voljom-slavili-oluju
http://www.dnevno.hr/kolumne/tihomir-dujmovic/93240-lijeva-i-desna-hrvatska-dva-svijeta-koja-se-uopce-ne-razumiju.html
http://www.dnevno.hr/kolumne/tihomir-dujmovic/93240-lijeva-i-desna-hrvatska-dva-svijeta-koja-se-uopce-ne-razumiju.html
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eksploziva, automatska puška i streljivo! I to nije nikakva vijest za hrvatske 

medije??? Od eksplozije do koje je došlo u podrumu, ozbiljno su oštećena dva 

stana, mrtvih na sreću nema, ali zar je to razlog da se ovom nevjerojatnom 

događaju ne posveti primjerena politička i medijska pažnja? Što se čeka? Da 

ljudi uzmu oružje i organiziraju vlastite straže, kako bi spriječili da drugi put 

sličan pacijent ne digne u zrak neku drugu zgradu? Pukim slučajem, 

nevjerojatnim spletom okolnosti, ovdje nije došlo do lančane reakcije 

eksplozija, inače bi imali doslovno stotinu mrtvih u toj sedmerokatnici i tko 

zna koliko mrtvih i ranjenih koji bi se taj tren našli na autobusnom i 

željezničkom kolodvoru koji se nalazi posve blizu te sedmerokatnice! 

Da se sličan događaj dogodio u nekom mjestu sa srpskom većinom, a da 

je oružje i eksploziv pronađen u podrumu Hrvata i Josipović i Milanović bi se 

istu tu noć digli na noge i krenuli dati podršku nevinom svijetu. Mesić bi 

pješice krenuo iz Zagreba stati uz njih! U Ogulin nije došao nitko, nije čak 

bilo ni jedne televizijske kamere koju je taj događaj zanimao. Hoće li doći ako 

se pojave noćne straže uznemirenih Ogulinaca? Hoće li ih nazvati 

ekstremistima? Hoće li reći da pretjeruju? Hoće li Pupovac na to reći da tako 

nešto sad uznemiruje lokalne Srbe? Pogledajte plodove Pupovčeve politike u 

Udbini gdje Srba ima 51 posto isključivo zato što im i kod glasovanja i kod 

popisa stanovništva glasove daju Srbi koji tamo uopće ne žive! Sada se s 

usijanjem ide korak dalje te će na tamošnjoj proslavi Preobraženja nastupati 

„Jandrino jato“ bivši službeni orkestar sjeverno-dalmatinskog korpusa 

krajinske vojske. Isti sastav koji je godinama pjesmom hrabrio četnike prije 

velikih pokolja. I nitko niti riječi prosvjeda protiv ove prostačke provokacije! 

Pogledajte što se dogodilo u Vukovaru gdje su na juniorskom košarkaškom 

prvenstvu na utakmici Srbija - Grčka, navijači iz Borovog sela donijeli srpsku 

zastavu na ćirilici, a beogradski mediji pišu da je Vukovar pokazao da je 

srpski grad jer da su imali frenetičnu podršku s tribina. Neka barem pošalju 

zahvalnicu Milanoviću koji ima prilike vidjeti kako će stvari izgledati kada 

uvede dvojezičnost u Vukovaru! To će samo zemljopisno biti hrvatski grad! 

Jer, Srbi su shvatili da nikad u Zagrebu nije bilo nacionalno neodgovornije 

vlasti i što god poduzeli sve je dopušteno! I četničke zastave i četničke pjesme 

čak i četnički spomenici!  

 

Četnici dižu spomenike po Hrvatskoj? 

Jer, što ćete više, kad Josipovićeva 'nova pravednost' podržana novim 

svjetonazorom koji nam je obećao Milanović dopušta da bivši zapovjednik 

diverzantskih jedinica 'kordunaškog korpusa' Željko Vukelić dolazi u selo 

Žirovac, (na pola puta između Gline i Dvora na Uni) s ambicijom da podigne 

spomenik svojim suborcima i žrtvama Oluje! Srpski ratni diverzant, u 

prijevodu specijalac, ima obraza dolaziti u Hrvatsku objašnjavati što smo to 

mi u ratu radili? On planira podići spomenik srpskim žrtvama zbjega u Oluji 

premda je sam general Novaković srpskim medijima priznao da je njegova 

tenkovska jedinica 'dio puta prošla kroz kolonu jer se žurila na sastanak s 
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generalom Mladićem'. (Nije samo Teršelička prijateljica i suradnica današnjih 

vlasti. Tu je i Zoran Pusić. O tome kako on na Hrvate svaljuje odgovornost za 

ovo što je priznao sam Novaković pogledajte na portalu Dnevno.hr, 14. 08. 

2013., op. JP) Dakle, Novakovićevi tenkovi su zgazili srpske izbjeglice, ali 

kako je u Josipovićevoj i Milanovićevoj Hrvatskoj sve moguće, sve osim da se 

ultimativno od Srbije zatraži povrat otete zemlje, umjetnina, kulturnog blaga, 

informacija o nestalima i last but not least, ratne odštete, mi smo protekli 

vikend imali u Hrvatskoj 'službeni posjet' srpskog ratnog specijalca koji je u 

ratu poklao tko zna koliko Hrvata, koji nam docira o našoj krivnji u gaženju 

civila u zbjegu kod Oluje. Dakle, i to je moguće! Kao da Hitlerovi specijalci 

dolaze u Francusku podizati spomenik njemačkim žrtvama! Bi li Josipović 

dopustio da bilo koji elitni Hitlerov komandos podiže spomenike po Hrvatskoj 

kakvih 20 godina iza rata? Ni lud! Ni on, ni njegov otac! Ni Milanović ni 

njegov otac! Ali, srpski ratni komandos u Josipovićevoj i Milanovićevoj 

Hrvatskoj može odavati počast svojim suborcima koji su rušili hrvatsku 

državu! 

Prvi koji je izašao iz Vukelićevog autobusa što je došao na liturgiju, Mile 

Milošević, predsjednik srpskih ratnih veterana, sav ponosan Jutarnjem listu 

je pripovijedao da je kao tenkist ranjen u Vukovaru 1991. 'gdje je išao braniti 

svoju zemlju od ustaša'?! I odmah se i predstavio kao četnički vojvoda! Nisu 

li hrvatski partizani i hrvatska ljevica nekad ratovali protiv četnika? Ne bi se 

rekli po ovom tretmanu! Ili su zapravo u ideološkom smislu, njihovi jedini 

protivnici bili - ustaše? Taj uvjetovani refleks protiv ustaša postoji i danas pa 

tako Josipović ističe da neće u Čavoglave dok god tamo bude neprikladnih 

obilježja. Jesu li četnička obilježja prikladna? Ako nisu, zašto revolt na svaki 

znak kad se pojavljuju četnička obilježja nije isti kao kad se radi o ustaškim 

obilježjima?  

Zašto je hrvatska policija dozvolila da delegacija koju predvodi četnički 

specijalac dolazi ovamo dogovarati lokaciju gdje će podići spomenik svojoj 

borbi i svojim žrtvama u toj borbi? Naravno da to nije spomenik slučajnim 

civilnim žrtvama! Jer ni organizator svega toga nije slučajni civil nego elitni 

srpski komandos! Ali, ako se oko toga lijeva i desna Hrvatska ne razumiju i 

ne misle isto, oko čega će se onda složiti i ujediniti? Ako ljevičarskoj eliti što 

vlada zemljom, eksplozija u Ogulinu nije razlog da odu na lice mjesta i 

pošalju poruku uznemirenom stanovništvu, onda o čemu možemo uopće 

razgovarati nadajući se suglasnosti? Ako hrvatska policija šalje ophodnju da 

prekopa Thompsonov stan u potrazi za oružjem i ista ta policija dopušta, 

dapače, daje pratnju srpskom specijalcu da nam pljune u lice, unatoč na tu 

temu prejasnoj izjavi generala Novakovića, onda mi živimo na dva kraja 

svemira! 

Massimo Savić i kninski balvani u njegovim očima 

Ako pak, da se vratim na početak teksta, nije normalno, logično i 

shvatljivo da ljudi u ratu brane svoju domovinu i dok im granate padaju po 

glavi, vode računa o elementarnoj egzistenciji, o egzistenciji svoje obitelji i 
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čitave nacije, nego im 18 godina kasnije Massimo ima pravo docirati da su 

hrvatskom glazbenom scenom od 1990. do 1995. vladali 'neki važni ljudi koji 

su bili u stanju stati na branik domovine, ali ne i na branik umjetnosti', onda 

to znači da se ta patologija pljuvanja po svim mogućim i nemogućim 

segmentima stvaranja te države širi kao gripa. Da, naravno da su i pisci i 

umjetnici i slikari i pjevači i umjetnici svih boja u trenutku dok im je trećina 

zemlje okupirana stali na branik domovine. Da to nisu napravili ne bi ih bilo, 

ni njih ni domovine, ni buduće hrvatske umjetnosti. Ne sjećam se ni jednog 

stiha kojeg je Massimo u pjesmi 'Moja domovina' otpjevao zajedno s 

pjevačima i pjevačicama iz cijele Hrvatske koji su čvrsto stali uz domovinu i 

to posve umjetnički. Bila je to ljudski odgovorna gesta, ponosna i solidarna, 

na crti činjenice da je tada to doista od njih tražila povijest. Povijest 

umjetnosti ako hoćete! Massimu Saviću evidentno domovina ne znači puno, 

ali da mu tako malo znači da nije bio kadar otpjevati jedan stih u 'Mojoj 

domovini', to je zastrašujuće. Jer njega tada tamo nema! Ali danas ima obraza 

docirati! 

 

Možda griješim, ali ne pamtim da je ponekad u ime ljudske i umjetničke 

solidarnosti s ranjenom Hrvatskom zapjevao i tako pomogao na kakvom 

humanitarnom koncertu za žrtve Domovinskog rata! Recimo u niza 

humanitarnih koncerata za hrvatske ratne invalide! Ne mora on to ni po kojem 

slovu zakona naravno, nije to utuživo, ali ne vidim po čemu je to superiorno 

ostati na braniku umjetnosti, ali ne i na braniku domovine dok ona gori! I s 

time se hvaliti 18 godina kasnije! I pogledajte paradoksa: niti tada, niti 18 

godina kasnije, kao ni sve ove godine nakon rata, nitko Massimu ništa ne 

zamjera, ali on ima potrebe onima koji su stali uz domovinu danas prigovoriti 

da su izdali umjetnost! On i danas misli da se domovinu kad je napadnuta 

može i smije izdati? I kakva je to umjetnost koja traži izdaju domovine koja se 

brani od agresije? U ime kakve to umjetnosti je dopuštena izdaja topovima i 

tenkovima napadnute domovine? Jesu li Francuzi, Englezi i Amerikanci što 

su ustali protiv fašizma izdali umjetnost ili su je branili? Da je Hrvatska 

izgubila rat, Ceca Ražnjatović bi ovdje bila umjetnost! I tako, netko letvom 

razvali tu jadnu Hrvatsku po glavi, netko joj opali šamar ,netko je cipelari, 

netko je gura i odguruje od sebe, a postoje i mali i sitni likovi koji ju grickaju 

po rukama i nogama da i oni daju svoj doprinos toj monstruoznoj borbi kakvu 

u Europi nitko ne vodi na ovaj način. Koliko vas još ima koji ćete tražiti trun 

u oku hrvatske države ne vidjevši balvane, najčešće kninske balvane u svojim 

očima? 

 

Naravno, ne smijemo zaboraviti ni glavne medije u Hrvatskoj i njihovu 

ulogu u problemima s našim želudcima. O tome piše Zvonimir Hodak u 

članku U Kninu je pala zadnja prnja koja je skrivala nedemokratičnost 

lijevih medija, Dnevno.hr, 12. kolovoza 2013. Evo završnog dijela Hodakova 

teksta: 
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Knin, ljeta Gospodnjega 2013. godine! Oko 5 000 ljudi na proslavi Dana 

domovinske zahvalnosti kojega je ne tako davno genijalni Ivo Škrabalo 

pokušao smjestiti u 3. siječnja. Iako je pretumbao bez ikakve logike sve druge 

praznike, ovaj mu nije uspjelo, mada njemu nikada nije bilo jasno zašto je taj 

praznik baš u taj dan i povodom tog događaja. Skupili se generali – naši i 

njihovi. General-turist Đakula sjaji od sreće jer nema Pupovca. Jadranka 

Kosor s ogromnim sombrerom i željom da ju uoče svi osim Gotovine koji bi 

joj mogao izraziti žaljenje zbog sramotnog poteza Haškog suda kad je Jaci 

zabranio daljnje uhićivanje diljem Hrvatske, Gotovininih branitelja i 

pomagača. Talijani kažu da za dobre stvari treba vremena. Odlične se 

događaju odmah. I odlična se stvar dogodila u Kninu. Predsjednik Vlade 

Milanović održao je vrlo korektan i mudar govor. Međutim, dio auditorija 

žestoko mu je zviždao. Nije to ni prvi ni zadnji slučaj da raja zviždeći iznosi 

svoj stav o nekoj osobi ili situaciji. Ali to ne kuže policajci duha koji su se 

odmah uzbudili. Ali ne i oni pravi. Oni samo uhićuju, a policajci duha u 

mračnoj ekstazi sline o uvredama hrvatskih dužnosnika i traže optužnice. 

Znaju oni kako su s takvima postupali njihovi stari i 1945., i 1971., i 1982. g. 

Davorka Blažević, Zlatko Šimić, Snježana Pavić, Robert Bajruši i slični digli 

su se na zadnje noge. U Njihove komunističke lubanje ne mogu ni u 21. 

stoljeću ući ni najjednostavnija demokratska pravila. Oni neće nikada shvatiti 

da je policijsko privođenje ma i jednog prosvjednika kao i potraga za 

zviždačima direktni i vulgarni napad na slobodu govora, izražavanja vlastitog 

stava o političarima i vlasti koju oni predstavljaju. Ti medijski boljševici 

svojedobno su bili oduševljeni kad se na Trgu bana Jelačića vrijeđalo i 

zviždalo Tuđmanu i HDZ-ovoj vrhuški. Dobro, tada je to imalo razlog. Koji 

je vrag tjerao tog generala da razjebe tu idiličnu državu radnika i seljaka u 

kojoj je tekao med i mlijeko i u kojoj su svi narodi bili jednaki, a neki i malo 

jednakiji. Onda se Snježana Pavić nije sjetila napisati, kao što je to napisala 

neki dan: “zviždati šefu države – gori ste od Martića”. Malo me zbunjuje što 

Snješka ima tako loše mišljenje o Milanu Martiću. Tako su se hrvatski 

ljevičarski mediji, u stilu jeftinog plovećeg kazališta, zgražali nad kninskim 

incidentom i pri tome svima pokazali kako im je jadan i zakržljao demokratski 

potencijal. Demokracija da, ali ne za klasne neprijatelje kako bi rekao njihov 

duhovni vođa, Josip Broz. Zato tvrdim da se u Kninu dogodila odlična stvar. 

Pala je i zadnja prnja koja je skrivala nedemokratičnost lijevih medija. Dajte 

im vlast i odmah će Zvonimirova ulica biti preimenovana u Ulicu 

socijalističke revolucije, Jelačićev trg u Trg bratstva i jedinstva itd. 

Maksimirski će stadion opet biti pun onih koji ne stanu u Remetinec i ostale 

zatvore. Potpuno je nevažno što smo sada već u ljetu 2013. g. 

Istodobno se u Čavoglavama skupilo oko 150 000 “ustaša”, rigidnih 

desničara, janjičara, ognjištara i mrzitelja svega osim Tuđmana i Hrvatske. 

6. 8. o. g., u podnevnim vijestima HRT-a o tome ni slovca. To ti je naša 

“javna” TV! Sad zamislite da se u Čavoglavama skupilo 150 000 sljedbenika 

duginih boja. Oni su vijest jer misle seksualno drugačije od nas. Oni u 
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Čavoglavama 5. 8. misle drugačije od onih u Kninu. Ali neće dugo. Oni 25. 

5. u Kumrovcu misle potpuno drugačije od onih koji obilježavaju 23. 8. dan 

kad se cijeli svijet sjeća svih žrtava totalitarnih režima. Njihove vampirske oči 

vrebaju nas svakog 25. 5. s ekrana HRT-a. Za svoje zločine nikada neće na 

sud, ali presudit će im godine. Nije ni to loše jer i to spada u vid borbe za 

bolju povijest u Hrvata. Woody Alen je rekao: “S pozitivne strane smrt je 

jedna od rijetkih stvari koja se može izvesti ležeći”. 

Lex Perković i nadalje zbunjuje siti i zadovoljni hrvatski puk. Mnogi su 

stali zbunjeni što je s datumom 23. 8. željela povjerenica za pravosuđe EU-

komisije Viviane Reding. Hrvatski lijevi mediji odmah su skužili da je to Dan 

sjećanja na žrtve totalitarnih i autoritarnih režima te da se to odnosi na 

fašizam i nacizam. Zlobni desničari šire famu da se to odnosi i na komunizam. 

Znači da su i ljudi posebnog kova, kako su komunisti infantilno tepali jedni 

drugima, također činili zločine. To je iznenadilo infantilne Hrvate koji su se 

krstili i međusobno si ponavljali “prosto ne mogu da verujem – komunisti 

činili zločine? Ma ajte, molim vas!” Iznenađen i uvrijeđen bio je i Laci 

Matejić. On je bio uvjeren da svi koji su u komunizmu činili zločine već su 

kažnjeni pa mu nije jasno što sad ovi iz Unije hoće. No, um caruje dok snaga 

ne popiz….. ! Cinkao nas tip iz Bundestaga. Ministar Miljenić se znoji. Pa i 

temperature su podivljale! Kako vrijeme brzo prolazi. 25. 6. o. g., smo zadnji 

put slavili Dan neovisnosti, a 23. 8. o. g., se već suočavamo s bejzbol palicom 

EU Komisije. Ljubimac Vesne Pusić Aca Vučić kaže neki dan: “Trebamo jaku 

i moćnu Srbiju da pomognemo Srbima ma gde oni bili!” Blago Srbima! Oni 

grade jaku i moćnu državu, a mi imamo problem uskladiti svoje zakone s EU 

propisima te da slušamo Milu Kekina i Olivera Frljića kako smo ustašoidni i 

zatucani te slušamo Thompsona umjesto Kekina. Ako još netko nešto samo 

zucne protiv tih časnih Hrvata, mrko će nas pogledati iz EU Komisije. A u 

Srbiji sve je isto kao i pre. Vladika Anastazije Rakita na misi za poginule kaže: 

“Hrvati pred Bogom slave taj dan. Zašto slave? Za 250 000 prognanih 

građana? Jedva čekam da i Srbija uđe u EU!” 

I na kraju Ante Tomić o likovima koji su slikani na kninskoj tvrđavi u 

vrijeme Oluje kaže: “Meni je najgori od svih Mirko Norac Kevo. Tupo lice 

užasa.” Zanima me je li itko vidio lice Ante Tomića u kaubojskom šeširu. Po 

danu, ne noću. Ezop je napisao: “Ljudima je tuđa nesreća najbolji lijek 

vlastitoj.” 

Zapravo nije mi jasno zašto Dujmović misli da se lijeva i desna Hrvatska ne 

razumiju. Meni se čini da se razumijemo veoma dobro. Za mene su oni pokvareni 

četnici i kao takvi prirodni uzrok problema za moj želudac. Njima je jasno da mi 

volimo ono što oni mrze – hrvatski narod i hrvatsku državu! S druge strane ipak 

je u pravu kad govori i o našem nerazumijevanju. Oni vjerojatno i ne mogu 

razumjeti da netko ne voli biti srpski sluga? A nama je još teže razumjeti kako 

netko to voli. I to nakon Domovinskog rata kada su u Oluji naši bojovnici od 
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njihove vojske napravili zečeve koji su u tom svom zečjem strahu gazili vlastiti 

narod. 

Ali vratimo se Mirele Pavić koja u svom tekstu spominje kako su nakon Dana 

pobjede još 2 dana vrištale novine i portali o nemilim zbivanjima a prije svega o 

dvojnosti dviju najvećih proslava. Slično Thompsonu gđa Pavić kaže:  

… a meni je žaj što ih nema velikih barem deset. 

Dopustite mi, ipak, da budem malo i matematičar. Ne radi se o dvije velike 

proslave! Velika je samo ona u Čavoglavama gdje se okupilo od 24-30 puta više 

ljudi nego u Kninu! Drugim riječima trebalo bi organizirati u 24 do 30 gradova 

proslave slične onoj u Kninu da bi broj posjetitelja bio ravan onom u 

Čavoglavama.  

Je li to uopće moguće? Znamo da se u svim gradovima u kojima su ove vlasti 

organizirale proslavu ulaska u EU okupilo ukupno manje ljudi nego što je bilo na 

Thompsonovom koncertu u Splitu. Zapravo dvojba iz naslova mog teksta ne 

postoji. Besmisleno ju je uopće i postavljati dokle god narod zna da vladajući 

političari “proslavljaju” Dan pobjede. Dan koji su oni doživjeli kao ogroman 

PORAZ. Jer što bi drugo takvima i mogla značiti najveća hrvatska pobjeda? 

 

Josip Pečarić 
Hrsvijet, 19. 08. 2013. 
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DVA PISMA KOJA SU SKINULA MASKE / NA 

HRVATSKU ŠUTNJU NISMO SPREMNI!, ZAGREB, 

2015. 

 
ZVONIMIR HODAK: INTELEKTUALNI PROLETARIJAT OKOMIO 

SE NA AKADEMIKE, BISKUPE I PROFESORE 

 

PREKOMJERNO GRANATIRANJE POZDRAVA "ZA 

DOM SPREMNI" 
 

Za dom spremni, ili što je bilo prije – kokoš ili jaje? Kriptokomunisti i 

liberalboljševici tvrde da je Za dom spremni destilirani ustaški pozdrav koji 

predstavlja paradigmu krvi i noža od kojega su uglavnom stradavali Srbi, Židovi 

i napredni Hrvati poput Jože Manolića i sličnih. Koliko su napredni Hrvati 

stradavali, dokaz je besmrtnost Jože Manolića koji je parafrazirajući Woodyja 

Allena nedavno izjavio kako bi volio biti besmrtan, ali ne po svojim djelima nego 

tako da nikad ne umre. 

Lijeva novinarska falanga skočila je na sve četiri kad su zatucani rigidni desničari 

predložili da Za dom spremni postane službeni pozdrav u Hrvatskoj vojsci. 

Zatucani desničari na čelu s akademikom Josipom Pečarićem, s dr. prof. 

Zvonimirom Šeparovićem, dvojicom hrvatskih biskupa za koje lijevi novinari 

vjerojatno smatraju da su nepismeni, s čitavim nizom doktora, profesora pokrenuli 

su peticiju koju su poslali Predsjednici Republike tražeći da se skine 

neokomunistički odium s hrvatskoga domoljubnog pozdrava Za dom spremni. 

Intelektualni proleteri, kako je novinare nazvao Lav Trocki, čuvši za tu peticiju, 

skočili su kao opareni. Boris Vlašić.u Jutarnjemu zgraža se kako potpisnicima 

peticije ne smetaju tijela ustaških žrtava i kako se tom peticijom rugaju Hrvatskoj. 

Jedan od mlađih jugonostalgičara Marko Špoljar u Večernjemu vrišti: „Ustašluk 

akademika šokirao javnost.“ Ono što šokira hrvatsku demokratsku javnost 

činjenica je da razni vlašići, špoljari, tomići, jergovići, pavičići i slični likovi 

svakodnevno prolaze kraj najljepšega zagrebačkog trga koji se zove Trg maršala 

Tita. Njih očito ne iritiraju tijela više od stotinu tisuća Titovih žrtava pobijenih 

nakon 8. svibnja 1945. godine. 

Naknadna je partizanska hrabrost nakon završetka rata bez suda i presuda 

doslovno pomesti stotine tisuća civila, žena i djece od Bleiburga, pa križnim 

putem do Macelja i dalje. To je činjenica koju Vlašić, Špoljar i njihovi 

istomišljenici jednostavno preskaču kao da se nije ni dogodila. Za njih se nije 

dogodila ni općepoznata činjenica da se s uzvikom ZDS 1991. godine ulazilo u 

Domovinski rat i ginulo u Domovinskome ratu. 
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Intelektualni proletarijat među kojim većina ima tek srednju školu, a tek poneki 

fakultet političkih znanosti, okomio se na akademike, biskupe, profesore i doktore 

zgražajući se nad njihovim tobožnjim primitivizmom. Srećom ima razboritih ljudi 

koje nam je ustupila multietnička BiH kao što su Davor Sučić, poznatiji kao Sejo 

Sexon, Oliver Frljić i Mile Kekin. Njihov je povijesni zadatak ustašoidne Hrvate 

malo prosvijetliti. Sejo Sexon u skladu sa svojim intelektualnim koeficijentom 

poručuje nam: „Svaka čast žrtvama Bleiburga, ali nisu sve žrtve Bleiburga bile 

nevine.“ Zamislite našega Seju da se pojavi na suđenju Perkoviću i Mustaču u 

Njemačkoj i da izjavi da mu se čini da sve žrtve Udbe nisu bile nevine. Volio bih 

u toj apstraktno zamišljenoj situaciji vidjeti lice sudca Manfreda Daustera. 

 

Histerična hipokrizija 

Par dana od nesretne peticije javiše se i naše istočne komšije s prijedlogom da svih 

59 potpisnika peticije odmah idu u apsanu. Pa iskreno govoreći, ne bi se ni ja 

dobro proveo bez obzira na to što peticiju nisam potpisao da mladi neoboljševici 

poput Marka Špoljara, Borisa Vlašića ili zanosne žene boljševika Vedrane Rudan 

imaju vlast u RH. Samo od sebe postavlja se jedno čisto logično pitanje: Zašto 

„prekomjerno granatiranje“ prema uskliku ZDS? Zašto drugovi i drugarice ne 

prosvjeduju kad se svakoga prvoga pojave u banci da dignu „ustašku“ kunu? Kuna 

je zaživjela i postala valuta isključivo za vrijeme NDH. Nekad su ovce služile kao 

novac, ali danas još samo služe kao jamci za dizanje kredita. Kuna nije služila ni 

za jedno ni za drugo. Kako Marko Špoljar nije zapazio da hrvatska kuna šokira 

hrvatsku javnost? 

Sa sigurnošću možemo tvrditi da su Pavelić, Dido Kvaternik i ostali narodni 

neprijatelji slušali Lijepu Našu usukani u stavu mirno. Znam da nije ugodno našim 

bivšim komunistima, jugonostalgičarima kad moraju slušati himnu kojoj su počast 

odavale i ustaše. Kao što vidite, radi se o jednoj općoj i histeričnoj hipokriziji. 

Dvoličnost karakteristična za naše jugoviće postaje pomalo tragikomična kad 

vidimo drugove Stazića, Jovanovića, Komadinu, Pupovca, Branimira Pofuka i 

slične kako jurišaju na ZDS, a iz nozdrva im sijeva borbeni komunistički plamen 

te, s druge strane, kad se pojave u banci i originalni ustaški proizvod kunu s 

ljubavlju u srcu spremaju u zadnji džep svojih debelih turova. I na kraju, moramo 

se prisjetiti naših dragih gledatelja Žikine dinastije kojih po Tuđmanu ima 

otprilike jedan milijun, a koji kao zapeta puška čekaju koordinate koje će im iz 

Srbije poslati Aleksandar Vulin. 

Vulin je nedavno izjavio da je „najveći problem u Hrvatskoj što nije napravila 

jasan otklon od ustaštva.“ Naravno da se slažem s Acom Vulinom jer da je 

Hrvatska napravila jasan otklon od ustaštva otprilike onakav kakav je Srbija 

napravila od četništva, imali bismo danas i s jedne i s druge strane manje farizeja 

i čistu povijesnu distancu prema svima onima koji ne mogu smisliti ovu državu. 

Po Vulinu, ustaše su pripadale fašističkome pokretu, a njegovi četnici 

antifašističkome. I ljudi koji baš i nisu na ti s poviješću znaju da su Dražini 

„antifašisti“ tijekom II. svjetskoga rata bili kuhani i pečeni s Talijanima. Stoga 

Talijani, ako je vjerovati Vulinu, ako su izumili fašizam, nisu bili fašisti. I što još 
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reći o harangi koji su lijevi medijski falangisti digli protiv obične peticije koja u 

zapadnim uređenim zemljama predstavlja abecedu demokracije?! Nekako se 

bojim da bez jasne makar i zakašnjele lustracije Hrvatska teško može na zelenu 

granu kraj toliko ljevičara, orjunaša i mrzitelja hrvatske države ma kakva ona bila! 

 

Zvonimir Hodak/Hrvatski tjednik 
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JE LI KATEDRA ZA POVIJEST FF-A SRAMOTA 

SVEUČILIŠTA U ZAGREBU? 

 
O sramotnoj Izjavi (navodno cijele) Katedre za povijest Filozofskog fakulteta 

Sveučilišta u Zagrebu pišu i ovaj tjedan u dnevno.hr njihovi sjajni kolumnisti 

Zvonimir Hodak i Marko Ljubić. Hodak piše: 

Oni su bili zauzeti svetom borbom Filozofskog faksa protiv krucijalnog problema 

RH – pokličem ZDS. Povijesničari s Filozofskog fakulteta ističu u svom proglasu 

da bi potpisnike peticije ZDS znanstvenike, sveučilišne profesore i akademike 

trebale ocijeniti nadležne institucije. Vjerojatno su se sa sjetom sjetili partijskih 

ćelija, gradskih komiteta, SUBNORA i kaznenih sudova bivše Juge. Drugovi se 

digoše na zadnje noge! K’o u idilično doba, recimo, sedamdeset i prve godine. 

Kažu drugovi: “U ovom slučaju to bi značilo da su potpisnici ove peticije trebali 

podastrijeti primjere uporabe ovog ustaškog pozdrava prije pojave ustaškog 

pokreta. Budući da to nisu učinili, odstupili su od temeljnih načela znanstvenog 

rada i time doveli ne samo svoj ljudski nego i znanstveni kredibilitet u pitanje. U 

tom ćemo smislu predložiti njihovo isključenje iz svih strukovnih udruga hrvatskih 

povjesničara“. Kako iza ovog ljevičarskog pamfleta nije stao prof. dr. Ivo Banac, 

za očekivati je da će prijava protiv njega ići izravno vojnom sucu Ivanu Fumiću, 

a ostale potpisnike trebalo bi “prevaspitati“. Bože! 2015. g., a recidiv komunizma 

je galvaniziran u glavama “hrvatskih povjesničara.“ Radi se o 30-ak profesora 

na čelu s predstojnikom Odsjeka za povijest dr. Tvrtkom Jakovinom i glavnim 

režiserom hajke Hrvojem Klasićem. Evo ljudi koji, zahvaljujući nikad provedenoj 

lustraciji, još žive u sferi javne i svake druge osude svih onih koji ne misle kao 

oni. Dr. Damir Agić, dr. Neven Budak, dr. Ivo Goldstein, dr. Ivica Prlender, dr. 

Borislav Grgin, dr. Iskra Iveljić, dr. Bruna Kuntić Makvić, dr. Mirjana Matijević-

Sokol, dr. Nenad Moačanin, dr. Drago Roksandić, dr Mario Strecha, dr. Božena 

Vranješ-Šoljan i da ih ne nabrajam baš sve. Nije sporno što drugovi i drugarice 

imaju svoj stav. Skandalozno je što ljevičarske perjanice s jednog u suštini 

neokomunističkog faksa odmah traže isključenje neistomišljenika iz svih 

strukovnih udruga te dovode u pitanje kako njihov znanstveni tako i ljudski 

kredibilitet. To su nasljednici i sljedbenici Mladena Zvonarevića koji je 

sedamdeset i prve javno, zajedno s Jožom Horvatom i Gustavom Krklecom, tražio 

zatvaranje studenata i svih onih koji su potpisali Deklaraciju o nazivu i položaju 

hrvatskoga književnoga jezika. Za razliku od tih idiličnih vremena, danas 

kriptokomunisti mogu pucati samo na osobni i znanstveni kredibilitet te tražiti: 

“van s njima iz svih strukovnih udruga”. I tako drug do druga, eto nam povijesna 

udruga! 

Na veličanstvenom skupu povodom Dana antifašističke borbe na Trgu žrtava 

fašizma, nisu dominirali antifašistički borci već antifašistički specijalci. 

http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/i-hitler-nas-je-gledao-829552  

 

Ljubić piše:  

http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/i-hitler-nas-je-gledao-829552
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U tim odgovorima ne može ostati nejasno, hoće li hrvatska država u ime 

hrvatskoga naroda plaćati desetine i stotine navodnih znanstvenika na 

sveučilištima RH, koji dnevnom ritmikom, krivotvorinama onečišćuju hrvatski 

identitet, otvoreno zagovaraju velikosrpske i ine ciljeve i interese i prijete 

svakome tko im se usudi javno i argumentirano suprotstaviti. Mora se znati, hoće 

li takvi tipovi, kao u aktualnom zahtjevu povjesničara s Filozofskog fakulteta u 

Zagrebu, lustrirati Hrvatsku ili će Hrvatska lustrirati njih? Karamarko i HDZ 

nemaju izbora – ili će lustrirati ili biti lustrirani. 

U tim odgovorima ne može ostati nejasno je li Katolička crkva opasnost za 

hrvatsko društvo, a njeni progonitelji – njegova budućnost i ulaznica za nekakav 

napredni svijet i nova vremena. 

http://www.dnevno.hr/kolumnisti/marko-ljubic/kako-postati-karamarkov-ne-

otici-od-milanovica-829804  

 

U svezi s Ljubićevim upitom HDZ-u i njegovim ponašanjem povodom 

očekivanog dolaska na vlast treba spomenuti i tekst Gojka Borića, Gebelsići, 

vanjski i unutarnji / Klasić – neznalica, provokator i jugoslavenski komunist bez 

znanja i morala, Hrvatski tjednik, 03. 09. 2015., Naime u njemu Borić raščlanjuje 

djelovanje prof. dr. sc. Hrvoja Klasića, za koga Hodak kaže da je glavni režiser 

hajke, i kroz Borićevu raščlambu neznanja i morala stalno se provlači čuđenje 

kako netko takav može biti profesor na Zagrebačkom sveučilištu. (Ja bih samo 

ovdje iznio sumnju da je intelektualni kapacitet kao Klasić u stanju biti bilo kakav 

režiser, jer je uočljivo već i po Borićevoj analizi njegovoga znanstvenoga djela, 

da je on postao to što jeste upravo na modelu bespogovornoga služenja 

autoritetima koje mora slušati i provoditi njihove zamisli, pa i teško se 

kompromitirati kako u javnosti tako i u znanstvenim krugovima kojima po svemu 

nikada i nije pripadao. Otprilike po narodnoj – budali i šamar odgovara!) 

Spomenut ću zato samo jednu meni najstrašniju: Klasiću je Domovinski rat bio 

"građanski", a čak je i Sud u Haagu u presudi tužbe za genocid govorio o 

genocidnim radnjama u agresivnom ratu Srbije u cilju stvaranja Velike (i 

homogene) Srbije. Ako se sjetimo i sličnih izjava Teršelićke u Beogradu, koju 

ogromnim novcima plaća RH, jasno je da se njihovi stavovi poklapaju sa 

stavovima vlasti i da je njima itekako važno da se ona ne promjeni. Drugo je naime 

pitanje, kako netko tko nosi zvanje doktora znanosti u bilo kojoj znanosti, smije 

suvereno javno promovirati stavove koji se ne mogu potkrijepiti ni jednim 

znanstvenim uporištem, a pogotovo na području pravnih i politoloških znanosti, 

koje Klaisću očito nisu bitne, jer je dužan odraditi prljavi posao, makar se, kako 

sam već naveo potpuno kompromitirao. Za Teršeličku čovjek može naći čak i 

opravdanje, jer njena misija nije u Hrvatskoj nikada bila – misliti, nego blatiti po 

zadatku, a nije odgovorna štititi znanstveni integritet.  

Zato je Ljubićev upit Karamarku itekako važan. Da hoće li se u tom pogledu išta 

promijeniti osim same promjene vlasti? 

http://www.dnevno.hr/kolumnisti/marko-ljubic/kako-postati-karamarkov-ne-otici-od-milanovica-829804
http://www.dnevno.hr/kolumnisti/marko-ljubic/kako-postati-karamarkov-ne-otici-od-milanovica-829804
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Tu treba posebno ukazati na sjajni tekst Maria Filipija (novinar, publicist, 

dragovoljac, 100% HRVI) LJULJAJU SE STUPOVI LAŽI u kome on spominje 

četiri stupa laži:  

1. Alojzije Stepinac 

2. Za dom spremni 

3. Jasenovac 

4. Ustaše 

Evo njegovog teksta oko ZDS: 

 

PANIKA OKO „ZA DOM SPREMNI“ 

Kada je 1991. godine tada još nepoznati Marko Perković Thompson lansirao 

pjesmu „Bojna Čavoglave“ koja započinje baš s tim usklikom, nikome nije bilo 

na kraj pameti prigovarati mladom branitelju zbog toga. Razloga je bilo više. 

Protivnici Hrvatske bili su duboko u mišjim rupama i u njihovom kukavičjem srcu 

nije bilo ni trunka snage za bilo kakvu manifestaciju vlastitoga stava. Osim toga, 

Thompson je tim usklikom na početku pjesme posvjedočio da se je tako 

pozdravljalo na bojišnicama širom zemlje, na mjestima gdje si bio siguran jedino 

da si živ tog trenutka. Niti pet sekundi života unaprijed nije se moglo predvidjeti. 

Bio je to pozdrav na svim bojišnicama i u svim postrojbama, ne samo u HOS-u. 

Nije to bio službeni pozdrav proklamiran na nivou države, nego spontana 

manifestacija otpora na prvoj crti, među nitima mreže smrti, kao poruka 

neprijatelju. „Čekaju te oni koji su za dom spremni umrijeti“. 

S vremenom su jadne kukavice – novinari, politolozi, povjesničari, srpski 

propagandisti i slični, izišli iz mišjih rupa i počeli najprije polako, a onda sve jače 

napadati taj stari hrvatski poklič. Ali nakon što im je pred nosom pao mit o 

zločestom Stepincu, uhvatila ih je panika. Ako padne i drugi stup, lako bi mogla 

pasti i cijela kuća laži, a oni sami postali bi ono što već odavno jesu – otpad. Zato 

su podigli neviđenu hajku na sve nas koji svjedočimo da je poklič „Za dom 

spremni“ nerazdvoijivi dio hrvatskog naroda i zato je neuništiv. 

Sada međutim dolazi na red posljednji adut. Ako je Za dom spremni nerazdvojivi 

dio hrvatskog naroda, onda je to dokaz da su Hrvati doista zločinački i genocidni 

narod. A za dokazivanje takvih tvrdnji još im stoje na raspolaganju preostala dva 

stupa. 

http://glasbrotnja.net/vijesti/hrvatska/ljuljaju-se-stupovi-lazi  

 

Odavno je Thompson i njegove pjesme nadrastao čovjeka Marka Perkovića, 

odavno su upravo njegove pjesme i golemo nacionalno oduševljenje koje 

izazivaju na svakome mjestu, postale vrlo opasan simbol nacionalnoga otpora 

nasilnome skretanju hrvatske slobode u naručje dojučerašnjih i novih gospodara. 

Zbog toga je Thompson stup ovoga društva, zbog toga je toliko napadan, zbog 

toga je opasna njegova pjesma do te mjere da se čak i na košarkaškom turniru u 

Zagrebu ni na jednoj utakmici nije smjela pustiti okupljenome narodu – Lijepa li 

si. To je jedna od tisuća sitnica koje ukazuju mudrome čovjeku da ništa nije 

http://glasbrotnja.net/vijesti/hrvatska/ljuljaju-se-stupovi-lazi
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slučajno i da se sve događa po minuciozno pripremljenom scenariju zatiranja 

svega hrvatskoga. 

Dodajmo ovome još samo kako je poznati hrvatski znanstvenik Josip Stjepandić, 

koji živi i radi u Njemačkoj, a jedan je od glavnih organizatora Peticije ZDS, 

posebno naglasio kako je samo onaj prvi spot "Bojna Čavoglave" u zadnje dvije 

godine na Internetu vidjelo nekih 1,500,000 ljudi.  

(https://www.youtube.com/watch?v=cUbCp2WgkYw 

Ova snimka preuzeta je 1.490.061 puta u posljednje 2 godine s komentarom: 

“Famous war song from Croatia about a pissant village which was supposedly 

defended by these guys.”) 

A kad vidimo tko su ti kojima je to strašno iz opisa Maria Filipija, jasno je da je 

to njima doista strašno, zar ne?  

A meni kao profesoru na Zagrebačkom sveučilištu zapravo je najstrašnije vidjeti 

toliku glupost (kako tvrde) cijele jedne Katedre na tom istom sveučilištu. Oni 

pripisuju potpisnicima Inicijative ZDS ono što i malo dijete vidi da je rekao Mladi 

Jastreb ("starohrvatski pozdrav"), dakle Thompsona i Bojnu Čavoglave povezuju 

s Drugim svjetskim ratom (Stjepandić piše Bancu ono što se tako odnosilo na 

CIJELU katedru: "Ako ste čitali tekst peticije, a bilo bi očekivano jer je danima 

već dostupna javnosti, a i zbog toga što odgovoran čovjek kojemu je karijerni 

biljeg znanost ne komentira niti zauzima stavove o nečemu što ne poznaje, sigurno 

ste uočili da povijest u njoj počinje najranije 1991. godine. Kao povjesničar 

morali biste znati da se ZDS kao simbol koristio u više postrojbi Hrvatske vojske 

u Domovinskom ratu, te da jedna vrlo popularna pjesma započinje tim 

pokličem.”)  

 

Je li cijela Katedra za povijest Sveučilišta takva da im Bojna i hrvatski branitelj 

Thompson nije dio Domovinskog rata!? Što bi se drugo tada mogli reći osim: 

Jadne li Katedre. Ali i jadnog li Fakulteta na kojoj je ona i jadnog li sveučilišta 

koji šute o tome! 

Zapravo, sramotno pismo je postalo poznato javnosti zahvaljujući dr. Bancu pa 

sam ga ja već komentirao na osnovu onoga što je on napisao. Čak se i sam 

naslov teksta, poslanog Jutarnjem listu koji ga, očekivano, nije objavio odnosi na 

njih TKO SU ĆOSIĆEVI SLJEDBENICI U HRVATSKOJ? Tekst završava 

ovako: 

Dakle, slažu pa skupljaju potpise vjerujući da će tako njihova laž postati istina! 

"A što drugo reći nego citirati Dobricu Ćosića koji za one kojima služe dvije 

povjesničarske strukovne udruge kaže: 

„Mi Srbi lažemo da bismo obmanuli sebe, da utješimo drugog; lažemo iz 

samilosti, da nas nije strah, da ohrabrimo, da sakrijemo svoju i tuđu bijedu... Laž 

je vid našeg patriotizma... Lažemo stvaralački, maštovito, inventivno.“ 

Bit će zanimljivo vidjeti tko su Ćosićevi sljedbenici u Hrvatskoj, zar ne?" 

Doista je li moguće da je cijela Katedra za povijest Filozofskog fakulteta 

sastavljena od sljedbenika Dobrice Ćosića? Srećom nije. Ivo Banac pojašnjava: 

https://www.youtube.com/watch?v=cUbCp2WgkYw
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"U vezi s izjavom povjesničarskih udruga o kojoj sam pisao prošlog tjedna, Novi 

list (6. rujna) objavio je članak novinara L. Tomičića u kojemu se tvrdi da sam 

jedini na Odsjeku za povijest bio protiv ove izjave. Činjenica je da je uz izjavu od 

oko 35 anketiranih (u nekim mailovima ima ih više, u nekima manje) 17 bilo za, 

dodatna 3 s rezervama oko pojedinih točaka, 1 protiv, a 15 se nije izjasnilo. Kao 

uvijek, poluinformacije su specijalitet ideologiziranih medija i njihovih suflera.  

http://www.jutarnji.hr/kako-unistiti-palmiru/1414740/  

 

Ipak, možemo samo ponoviti ono što je još uvijek zanimljivo jer pismo Katedre 

za povijest FF-a s potpisnicima nije objavljeno: 

To su Ćosićevi sljedbenici u Hrvatskoj? 

 

 

  

http://www.jutarnji.hr/kako-unistiti-palmiru/1414740/
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ZDS I KUKAVIČLUK: OD THOMPSONA DO 

THOMPSONA 

 

Naslov odgovora Marcela Holjevca (7Dnevno, 18. 09. 2015.) „Ne ići glavom kroz 

zid nije kukavičluk“ bio mi je doista simpatičan Podsjetio me je na još jednu 

beogradsku priču. Naime, profesor Borelli koji je bio voditelj Hidro odsjeka na 

Građevinskom fakultetu i bio dopisni član JAZU (danas HAZU) jednom mi je 

rekao:  

„Mislio sam da sam ja najtvrdoglaviji čovjek na svijetu, ali Tebi Pečariću skidam 

kapu.“  

Ali kada sam počeo čitati nisam mogao vjerovati svojim očima. Holjevac misli da 

sam ja tvrdio da nisam autor peticije. Zar je moguće da njemu nije jasno da sam 

se, kao znanstvenik kome je itekako važno pitanje autorstva, ograđivao od svake 

primisli da je PRIJEDLOG moj.  

Pa zar netko uopće može ne razumjeti što znači rečenica iz Peticije ZDS: 

„Zato od vas štovana Predsjednice RH i štovani predsjedniče HDZ-a tražimo da 

usvojite sugestiju Mladog Jastreba (podcrtao JP) i predložite izmjene zakona o 

hrvatskoj vojsci tj da se pozdrav ZA DOM - SPREMNI uvede u službenu vojnu 

uporabu.” 

Pa zar netko uopće može pomisliti da autorstvo Peticije ZDS pripisujem Mladom 

Jastrebu, a on tu Peticiju nije ni potpisao.?  

Ili to samo Holjevac i dalje ustrajava na ono što je već napisao – ja sam onaj 

gluplji! 

Zapravo mi se itekako sviđa biti u društvu s biskupima Pozaićem i Košićem i 

mnogim drugima koji su potpisali Peticiju, a kako nas netko doživljava ne govori 

o nama nego o njemu! Zato priznajem, ako je ovo njegovo pametno – glup sam! 

 

Dobar dio njegovog teksta je prihvatljiv, ali onda opet kreće s onim što je po meni 

blago rečeno kukavičluk: 

„Bitno je kako će takav potez, kao što je uvođenje tog pozdrava u HV, biti 

protumačen u redovima NATO pakta, EU-a, naših prijatelja i saveznika poput 

Njemačke. Time bismo, naročito Angelu Merkel i druge političare koji podržavaju 

HDZ kojem ste se obratili, i koji su članovi EPP-a, doveli u vrlo neugodnu 

situaciju. 

Hrvatska bi bila izložena diplomatskom pritisku, a dobit nam od toga ne bi bila 

nikakva. To nije, dakle, stvar kukavičluka, već jednostavno procjene je li nam to 

u interesu, treba li nam to i koja je cijena toga. Politička cijena koju bi Hrvatska 

platila 

bi svakako bila prilična, a što bismo dobili time? Jedno veliko ništa. Što bi Srbi 

dobili? Argument više da mogu iz svoje zemlje, koja je valjda uzor demokracije i 

ljudskih prava, lamentirati o "ustaškoj" Hrvatskoj.“ 

Doista nisam političar pa me doista ne zanima koje bi probleme imali te osobe 

koje su dopuštali i proganjali hrvatske generale zato što je tim stranim 
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političarima, a vjerojatno i njima, oslobađanje okupiranih područja svoje 

domovine bio Udruženi zločinački pothvat. Ono što je po Meronu nerazumno, ti 

političari se nisu usuđivali niti se danas usude spomenuti. Možda bi kolega 

Holjevac, koji po prirodi svoga posla mora pratiti što Ti političari rade i govore, 

mogao podsjetiti me kada su oni na ove „Srpske dobitke“ spomenuli da je i u 

presudi za genocid jasno rečeno da je izvršena (fašistička – kolega Holjevac bi 

barem trebao pročitati tekstove prof. Tomca u tjedniku za koji piše) agresija na 

Hrvatsku u cilju stvaranje homogene Velike Srbije uz niz genocidnih radnji. 

Tomac kaže: 

Drugo mišljenje je da je slogan „Za dom spremni“ u Domovinskom ratu potpuno 

odvojen od NDH, Pavelića i ustaške politike, da je on spontano nastao u borbi 

protiv četničko fašističke agresije kao odgovor branitelja da su spremni obraniti 

svoj dom i svoju domovinu. Dakle, to mišljenje, koje i osobno zastupam (podcrtao 

JP uz nadu da i prof. Tomac neće biti uvršten među nas gluplje), jer sam kao 

potpredsjednik Ratne vlade se svakodnevno suočavao s tim problemom, potpuno 

je odvojeno od ustaškog pozdrava „Za Pavelića i dom spremni“ i nema nikakve 

veze s ustaštvom. 

Politički ciljevi Tuđmana i Ratne vlade jasno su definirani stvaranjem 

demokratske antifašističke Hrvatske nasuprot NDH. Umjesto totalitarne NDH 

Tuđman i Vlada u novom Ustavu utvrdili su Hrvatsku kao demokratsku 

višestranačku državu sa najvišim ljudskim pravima. Donijeli smo i ustavni Zakon 

o pravima manjina, koji je na najvišoj razini jamčio manjinska prava, a posebno 

srpske manjine. 

Pozdrav „Za dom spremni“ je nastao u borbi protiv novog srpskog fašizma, koji 

je osporavao i dom i domovinu. I zato je bio tako masovno prihvaćen. Dakle, nisu 

u pravu oni koji tvrde da u Domovinskom ratu nije dan novi sadržaj pozdravu „Za 

dom spremni“. Zato ima osnove i prijedlog da se taj pozdrav u Domovinskom ratu 

rehabilitira kao izvoran i potpuno različit od ustaškog pozdrava jer su se 

branitelji borili za potpuno drukčiju Hrvatsku od ustaške Hrvatske. 

Tomac po običaju sjajno pokazuje kako je mnogim Hrvatima važniji Domovinski 

rat od onog prije. Od Holjevca kao vrsnog kolumniste očekivao sam da svojim 

tekstovima razbija kukavičluk hrvatskih političara, a ne da ih podržava u tome 

(mogao bi negdje naći i ono što je kardinal Kuharić govorio o klečanju na 

koljenima pred velikima). I ovaj njegov odgovor pokazuje kako nije shvatio 

osnovnu poruku našeg pisma: NIJE BITNO samosvjesnim Hrvatima danas, hoće 

li ZDS biti pozdrav u HV ili neće, već je presudno bitno da SMIJE BITI te da ta 

odluka ovisi ISKLJUČIVO od hrvatskoga naroda, a ne od nametnutih stereotipa 

koji su ga držali i još uvijek drže u okovima. 

Nije bitno nadalje, što Srbija misli, bitno je ONEMOGUĆITI njene operativce u 

Hrvatskoj da hrvatskome narodu nameću njeno mišljenje, a neka ona, figurativno 

rečeno laje iza granice koliko i što hoće. 

A da je bio blizu razumijevanju toga pokazuje ono što dalje piše: 

„Tko su ta gospoda kojima smeta Marko Perković i njegova pjesma "Čavoglave" 

da bi njima itko iz Hrvatske trebao bilo što dokazivati ili se za bilo što pravdati? 
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Pa i dokazivati da mi imamo pravo vikati "Za dom spremni"? Da, ako smo 

demokratska država, ako postoji sloboda govora, imamo. Da, ako je Marko to 

pjevao za rata i nitko se nije usudio buniti se, neka se ne bune gospoda "sprski 

dragovoljci, banda, četnici", ni sad. No, trebamo li mi stoga svoje prijatelje i 

saveznike dovoditi u neugodnu situaciju?“ 

Sad već ne znam javlja li mi Holjevac da potpisuje Peticiju ZDS.  

Ili nije pročitao da ona počinje rečenicom: 

“Najavljeno je kako će šibenska policija kazniti (podcrtao JP) pjevača Marka 

Perkovića Thompsona zbog uzvikivanja pozdrava ZA DOM SPREMNI na velikom 

koncertu u Kninu, Pozdrav je dio Thompsonove pjesme BOJNA ČAVOGLAVE 

koju on izvodi već 25 godina. SVATKO u bilo kojoj demokratskoj sredini smije 

pjevati i recitirati stihove te pjesme sve dok ona nije službeno ZABRANJENA. 

Pjesma, nastala u vrijeme kada je Hrvatska bila razoružana, a UN joj je zabranio 

naoružavanje tj. prepustio je velikosrpskoj agresiji, dizala je moral naroda.  

Može li i smije li netko kažnjavati, zabranjivati ili prekrajati riječi te pjesme koja 

je dio povijesti hrvatskog naroda?”  

Meni je nemoralno kad Holjevac piše što je napisao o Bojni Čavoglave, a ne smeta 

mu najava kažnjavanja zbog toga! Zato mi je i drago što i nije, ako nije, pročitao 

Pismo. 

Ako jest izgleda mi kao da je Holjevac samo prespavao ovih zadnjih petnaestak 

godina. Naime, veliki napadi na pozdrav Za dom spremni počeli su s promjenom 

vlasti početkom ovog stoljeća. Odmah se počelo s napadima na Thompsona i 

Bojnu Čavolave koja počinje s tim pozdravom. Kako svjedoči Mario Filipi tako 

se pozdravljalo na bojišnicama širom zemlje, na mjestima gdje si bio siguran 

jedino da si živ tog trenutka. Niti pet sekundi života unaprijed nije se moglo 

predvidjeti. Bio je to pozdrav na svim bojišnicama i u svim postrojbama, ne samo 

u HOS-u. Nije to bio službeni pozdrav proklamiran na nivou države, nego 

spontana manifestacija otpora na prvoj crti, među nitima mreže smrti, kao poruka 

neprijatelju. „Čekaju te oni koji su za dom spremni umrijeti“. To su prepoznali 

mnogi u Hrvatskoj pa smo pisali otvorena pisma i knjige (vidjeti npr. M. 

Kovačević i J. Pečarić, Thompson u očima hrvatskih intelektualaca – Bilo je i to 

jednom u Hrvatskoj, Fortuna, Zagreb, 2008.; J. Pečarić, Hajka na Thompsona, 

Zagreb, 2012. J. Pečarić, Propade im crvena Hrvatska, Zagreb, 2015. pp.372). 

Narod je masovno odlazio u Čavoglave. 

Bilo je očito da s takvim napadima nisu imali uspjeha. Prije bi se reklo izazvali su 

suprotno od očekivanog. 

Zatim su počeli s policijskim gonjenjem onih koji bi se usudili izgovoriti ZDS.  

Je li Holjevac shvatio da smo zbog najave kažnjavanja Thompsona zbog pjevanja 

Bojne Čavoglave u Pismu i upozorili na oslobađajuće sudske presude u svezi s 

pozdravom ZDS?  

Zar nije logično na prijetnje kažnjavanjem odgovoriti s ukazivanjem na takve 

presude?  

Na portalima se o tome piše i danas: 



44                     ZVONIMIR HODAK, THOMPSON I ZDS  

 
 
http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/sud-utvrdio-pozdrav-za-dom-spremni-je-

stari-hrvatski-pozdrav-827566 

Obično se spominje i druga takova presuda: Presuda Prekršajnog suda u Zagrebu, 

23. 12. 2009. 

Postoji i treća koju dajem u prilogu. 

Političarima to nije bilo dovoljno. Baš njih briga za sudske presude. (Njima se 

tresu koljena pred stranim činovnicima nižeg ranga., zar ne?) Nastavili su s 

pritiscima na pravosuđe. Policija je morala i dalje prijavljivati one koji koriste taj 

vlastima nepočudan pozdrav. O tome se raspisala Slavica Lukić u Jutarnjem: 

JUTARNJI ISTRAŽUJE Znate li koliko je ljudi kažnjeno zbog ustaškog pozdrava 

'Za dom spremni'? Rezultati su poražavajući! 

http://www.jutarnji.hr/na-sudu-od--2010--samo-13-kazni-za-uzvik--za-dom-

spremni-/1413042/  

Nju naravno ne zanima zašto se ljudi i dalje proganjaju unatoč sudskim 

presudama. I još se zgraža što sudci, očito pritisnuti od političari, nisu dosljedniji 

u svojoj poslušnosti prema političarima pa dosuđuju minimalne kazna.  

Evo kako joj se u istom broju 7Dnevno narugao sjajni kolumnist Zvonimir Hodak 

(čita li ga g. Holjevac?) : 

Slavica Lukić je provela u Jutarnjem listu empirijsko istraživanje o 

neprogresivnom odnosu pravosuđa prema starohrvatskom pozdravu ZDS. 

Zgrožena, Slavica je uzela kao bazičnu godinu 2010. g. Naslov “Istraga : kako 

sudovi tretiraju ustaški pozdrav“. Kaže naša Slava: “Na sudu od 2010. g., samo 

13 kazni za uzvik ‘Za dom spremni’”. Zamislite, u tih 13 kazni nema čak nijedne 

doživotne robije. Nema ni smrtne kazne. Nema ni statistike koliko je “zločinaca“ 

oslobođeno. Ni empirijska istraživanja nisu što su nekad bila. 

Spomenimo samo dio njenog teksta: 

„Državno odvjetništvo dosad ni u jednom slučaju, pa ni u onom reprezentativca 

Josipa Šimunića koji je “Za dom spremni” uzviknuo pred punim stadionom i 

televizijskim gledateljima, taj poklič nije tretiralo kao kazneno djelo.“ 

Vidite kako oni koji sprovode velikosrpsku politiku u RH, koriste i njihove 

metode („Laž je Srbima najviše pomogla u povijesti“). Svi znamo da je Joe 

uzviknuo: ZA DOM. A tridesetak tisuća ljudi je uzvratilo: SPREMNI! 

A da je ZA DOM stari hrvatski usklik, valjda ni većina staljinista s Katedre za 

povijest FF-a ne bi negirala (osim Klasića, kako je to nedavno G. Borić u 

Hrvatskom tjedniku), zar ne? 

Druga je stvar, što mnogi od nas smatraju da se uz ZA DOM podrazumijeva i 

SPREMNI, i da samo postoje inačice jednoga te istoga. Naime, „bilo koji 

nacionalni pozdrav može biti njegovanje tradicije, ali može i napredovati“, kako 

je srpski povjesničar Dragan Petrović objasnio to što Srbi koriste pozdrav s tri 

raširena prsta kojim su slavili sva zvjerstva u Domovinskom ratu i koji je 

„napredovao“ u Miloševićevo vrijeme! A to naši političari ne smiju reći stranim 

političarima kada ih optuže zbog ZDS. Holjevac ima pravo misliti da to nije 

kukavičluk, ali meni jest i to i mnogo toga drugoga.  

Holjevac svoj tekst završava ovako: 

http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/sud-utvrdio-pozdrav-za-dom-spremni-je-stari-hrvatski-pozdrav-827566
http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/sud-utvrdio-pozdrav-za-dom-spremni-je-stari-hrvatski-pozdrav-827566
http://www.jutarnji.hr/na-sudu-od--2010--samo-13-kazni-za-uzvik--za-dom-spremni-/1413042/
http://www.jutarnji.hr/na-sudu-od--2010--samo-13-kazni-za-uzvik--za-dom-spremni-/1413042/
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ZDS u pjesmi je jedno, ZDS na službenim dokumentima nešto posve deseto. To je 

onda službena politika, pa će se tako i tretirati. 

Međutim, predsjednik HČSP-a Josip Miljak me je upozorio na sljedeće: 

Poštovani akademiče, evo jedan prilog raspravi o pozdravu Za dom spremni i 

ustaštvu. HČSP je jedina politička stranka koja u službenim aktima ima 

registriran pozdrav: Za dom spremni. Kada sam zbog toga bio na sudu po prijavi 

načelnika prve PP Zagreb, Velimira Tišme (inače Srbin), sutkinja Vlatkica Jurić 

je bila zaprepaštena kako je to moguće da HČSP ima to u službeno potvrđenom 

Ustavu (Statutu), i morala s velikim žaljenjem donijeti oslobađajuću presudu. U 

definiciji presude je izbjegla jasno određenje, pa sam se ja žalio na tu 

oslobađajuću presudu (naravno da se nemam pravo žaliti na oslobađajuću 

presudu), što mi je drugostupanjski sud i kazao u rješenju. Bila je sporna naša 

zastava koja je visjela na zgradi u Frankopanskoj 2, Zagreb, na kojoj je ispod 

stranačkog grba naš pozdrav; Za dom spremni. Sutkinja je mene oslobodila jer 

kao nisam ja osobno, kao odgovorna osoba izvjesio tu zastavu, pa ne mogu 

direktno biti odgovoran. Stoga sam se i žalio na presudu, jer se ostavlja prostor 

za inkriminaciju legalno registrirane stranačke zastave. To je bilo negdje 

2009/10. 

To je dakle sudski spor o zastavi, a o spomeniku u Splitu i ne tako davnim 

događanjima oko tamošnjeg spomenika vjerojatno svi dobro znaju. 

http://www.gradjanska-akcija-official.com/mi-pripadnici-ix-bojne-hos-a-

smatramo-da-je-za-dom-spremni-isto-sto-i-crkveni-pozdrav-hvaljen-isus-i-

marija/ 

S obzirom da sam i ja u grupi onih glupljih, normalno je da meni nije jasno zašto 

službeno potvrđeni Statut jedne hrvatske stranke ne spada u službene dokumente.  

Na kraju, što reći? Najbolje je citirati Fusnote za fah idiote iz Hrvatskog 

tjednika, 17. 09. 2015.: 

Ante Tomić, Jutarnji list: 

„Je li Sanader bio baš takva sramota? Prije bih rehabilitirao njega nego stari 

hrvatski pozdrav 'Za dom spremni'“ 

HT: Hrvati bi se prije odrekli tebe nego svoga starog pozdrava. 

S obzirom da sam iznio više nego dovoljno argumenata za stavove koje zastupam, 

osobno ne namjeravam više polemizirati o ovome pitanju da se ne pretvori u 

retoričko nadmudrivanje bez svrhe i novih saznanja čitateljima. Za mene je ova 

polemika završena. 

 

Akademik Josip Pečarić 

 

  

http://www.gradjanska-akcija-official.com/mi-pripadnici-ix-bojne-hos-a-smatramo-da-je-za-dom-spremni-isto-sto-i-crkveni-pozdrav-hvaljen-isus-i-marija/
http://www.gradjanska-akcija-official.com/mi-pripadnici-ix-bojne-hos-a-smatramo-da-je-za-dom-spremni-isto-sto-i-crkveni-pozdrav-hvaljen-isus-i-marija/
http://www.gradjanska-akcija-official.com/mi-pripadnici-ix-bojne-hos-a-smatramo-da-je-za-dom-spremni-isto-sto-i-crkveni-pozdrav-hvaljen-isus-i-marija/
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TUĐMANOVSKI PRIJEDLOG MLADOG JASTREBA 
 

Zanimljiv je sklad ponašanja prema Peticiji ZDS svih tzv. ljevičara i nekih 

državotvornih Hrvata.  

Prosrpska/projugoslavenska ljevica tvrdi da su autori peticije tvrdili da je ZDS 

stari hrvatski pozdrav, to su negirali i povezivali ga isključivo s NDH. Naravno, 

logično je da oni ne govore istinu jer je svakome jasno da je tvrdnja o 

starohrvatskom pozdravu dio tvrdnje Mladog Jastreba koja se navodi u Pismu: 

Koliko god se trudim proniknuti u problem starohrvatskog pozdrava “ZA DOM -

SPREMNI” ne mogu dokučiti što je u njemu neprimjereno i nedolično. Osobno 

smatram da bi ga regularno trebalo uvesti u službenu uporabu u oružane snage. 

Otprilike bi se dogodilo isto što se dogodilo i s uvođenjem kune kao novca. 

Raznorazni anti ovi ili oni bi vrištali par mjeseci, a nakon toga bi našli nešto drugo 

što ih evocira na dane kada su njihovi pretci (a i oni) tamanili Hrvate. Braćo i 

sestre: ZA DOM – SPREMNI! 

Također je znakovito da oni uopće ne spominju zašto je pismo pisano: 

Najavljeno je kako će šibenska policija kazniti pjevača Marka Perkovića 

Thompsona zbog uzvikivanja pozdrava ZA DOM SPREMNI na velikom koncertu 

u Kninu,  

Pozdrav je dio Thompsonove pjesme BOJNA ČAVOGLAVE koju on izvodi već 25 

godina. SVATKO u bilo kojoj demokratskoj sredini smije pjevati i recitirati 

stihove te pjesme sve dok ona nije službeno ZABRANJENA. 

Pjesma, nastala u vrijeme kada je Hrvatska bila razoružana, a UN joj je zabranio 

naoružavanje tj. prepustio je velikosrpskoj agresiji, dizala je moral naroda.  

Može li i smije li netko kažnjavati, zabranjivati ili prekrajati riječi te pjesme koja 

je dio povijesti hrvatskog naroda? 

U svezi s kažnjavanjem u pismu je također rečeno: 

Postoje i sudske presude da se radi o starom hrvatskom pozdravu (vidjeti npr.:  

http://www.hrsvijet.net/index.php/vijesti/132-hrvatska/19334-sud-utvrdio-

pozdrav-za-dom-spremni-je-stari-hrvatski-pozdrav.)  

U nizu reagiranja ukazao sam na ove činjenice. Naravno to nije moglo utjecati na 

„naše“ ljevičare jer oni slijede politiku „laž je najviše pomogla Srbima u njihovoj 

povijesti“. 

Međutim, zanimljivo je da su mnogi državotvorni Hrvati zamjerali potpisnicima 

zato što su prije izbora izašli s ovom peticijom. Meni kome je logika nešto važno 

u raščlambama nikako to nije bilo jasno. Očito je da „ljevičari“, poslije propasti 

Josipovića za koga je postalo jasno da ne voli ni svoju državu ni svoj narod, idu s 

tvrdnjom da oni ih vole pozivajući se na tzv. antifašizam (Huda jama i tako to) i 

napadaju branitelje gdje god mogu (Vukovarski stožer i Šator u Savskoj). 

Čak i redakcija direktno.hr vidi da „ljevičari“ idu u izbore s jednim od najvećih 

zločinaca prošlog stoljeća: 

http://direktno.hr/en/2014/direkt/25573/Na-izbore-ide-s-Titom-la%C5%BEima-

o%C4%8Dajnom-ekonomijom-sva%C4%91om-sa-susjedima-.htm  

http://www.hrsvijet.net/index.php/vijesti/132-hrvatska/19334-sud-utvrdio-pozdrav-za-dom-spremni-je-stari-hrvatski-pozdrav
http://www.hrsvijet.net/index.php/vijesti/132-hrvatska/19334-sud-utvrdio-pozdrav-za-dom-spremni-je-stari-hrvatski-pozdrav
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Činjenica da „ljevičari“ lažno zanemaruju činjenicu da je peticija napisana zbog 

najavljenog kažnjavanja zbog izvođenja „Bojne Čavoglave“ jednog od simbola 

Domovinskog rata, tim državotvornim Hrvatima nije važna. Valjda se boje 

pokazati stvarni odnos „ljevičara“ prema Domovinskom ratu. Zar ne bi trebali biti 

sretni što je Peticija ZDS izazvala povjesničare s Filozofskog fakulteta da istupe 

s sramotnom (fašističko-boljševičkom) izjavom, pa do sličnog ponašanja medija 

kada je u pitanju pravo Josipa Šimunića da bude pomoćni trener reprezentacije. A 

svi oni koji su dozvolili napade na Šimunića, dozvolili su i rušenje hrvatskog 

nogometa. Nakon što je godinama uzorno igrao za nekoliko klubova u Njemačkoj 

skupa s igračima sa svih strana svijeta, otkrilo se da je Šimunić veliki “fašist” tj. 

“ustaša”, a zapravo veliki hrvatski domoljub, tek kad je došao igrati u Dinamo. 

Sad bi ga “antifaštisti” najradije potjerali na smrdljivi Zapad, ako ne ide na Goli 

otok. 

Poznato je da su napadi na „Bojnu“ i Thompsona počeli dolaskom „ljevičara“ na 

vlast, a kasnije su ljude i tužili. Nisu im dovoljne bile ni oslobađajuće osude, već 

su nastavili s tužbama pokazujući nepoštivanje sudbene vlasti.  

Dakle, tim državotvornim Hrvatima bilo je važnije ne pisati Peticiju i tako ne 

izložiti našim „ljevičarima“ da sve to pokažu, ali im je važno ono što govore ti isti 

ljevičari o ZDS i NDH. Razumijem da je „ljevičarima“ važniji Drugi svjetski rat 

jer je doveo do njihove Jugoslavije. Ali zašto je to važno nekim državotvornim 

Hrvatima? Zapravo, kad bolje razmislim, njima bi Domovinski rat morao biti 

„svet“, pa prema tomu i “Bojna Čavoglave” te pozdrav ZDS, koji su prema 

riječima dragovoljca Marija Filipija koristile mnoge postrojbe, zar ne? 

Ako je Srbija izvela genocidne radnje u agresiji na Hrvatsku s ciljem stvaranja 

homogene Srbije, onda je svaki otpor ne samo legalan, nego obvezatan. Prema 

tomu, oni koji su se oduprli genocidu, radili su to po službenoj dužnosti, 

pozdravljajući pritom (između ostalog) sa ZDS. Znači, ZDS je već četiri godine 

bio u službenoj uporabi u Hrvatskoj vojsci, zar ne? Mi smo našom peticijom tražili 

samo da se ta četverogodišnja praksa nastavi kao tradicija, kao što to čini Marko 

Perković Thompson sa svojom pjesmom BOJNA ČAVOGLAVE. 

Da su onakvi kakvi nisu, Sabor bi donio deklaraciju o genocidu, proglasio svakog 

agresorskog vojnika sudionikom u genocidnim radnjama u cilju stvaranja 

homogene Srbije, te mu oduzeo sva prava, kao npr. svjedočenja protiv hrvatskih 

branitelja (Norca, Milankovića, Glavaša, Bungura, …). Tako to radi suverena 

država! 

Istina, moguće je objašnjene da već živimo u Srpskoj Hrvatskoj. Naime, 

podsjećaju me na jedan osobni doživljaj kod mog (ne)izbora za docenta u 

Beogradu. Na prvom glasovanju nedostajao mi je samo jedan glas za izbor. Kada 

su moji suradnici potom pokazali kako ona druga strana laže - dobio sam manje 

glasova! 

Međutim, treba se vratiti prijedlogu Mladog Jastreba. On uspoređuje svoj 

prijedlog sa sličnim postupkom Predsjednika Tuđmana – uvođenje „ustaške“ 

kune. 
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Sjećate li se koliko je državotvornih Hrvata osuđivalo pojedine postupke našeg 

Predsjednika? Jednom sam to komentirao ovako: 

„Predsjednik popušta samo ako smatra da se ne radi o bitnom nacionalnom 

interesu.“ 

Kasnije sam znao reći: 

„A da sačekate desetak godina – možda će te shvatiti!“ 

Ili iščitavaju biografiju Mladog Jastreba. Po pravili zaborave i dio koji spominje 

veliki kolumnist Zvonimir Hodak o dočeku naših Vukovaraca: 

...u subotu 19. rujna neke godine Gospodnje dogodio se narod sa cvijećem u 

Beogradu. Elitna Prva gardijska oklopna divizija JNA (poznatija kao elitna Titova 

divizija) krenula je prema Vukovaru kojeg su okupirali ustaše koje u njemu žive 

generacijama. Miroljubivi građani Beograda došli su ispratiti “osloboditelje“ sa 

cvijećem kojim su “prekomerno granatirali“ tenkiste koji su ih gordo promatrali 

iz svojih kupola. I kad su “elitisti“ nakon tri mjeseca napokon uspjeli do temelja 

razoriti hrvatski barokni biser, pobiti ranjenike u bolnici, masakrirati ostale na 

Ovčari, odvesti skoro 30 tisuća ljudi u logore i mučilišta, pala je pesma “Oj 

Slobodane šalji…” I sad nas Aleksandar Vulin, Aleksandar Vučić i Patrijarh 

Irinej pokušavaju uvjeriti kakve smo sve zločine mi njima napravili. Sve u stilu 

“prosto ne mogu da verujem“ kakve su ustaše ubice. A heroje Vukovara koji su 

uspjeli preživjeti, dočekala je u Zagrebu Manolićeva komisija. U znak 

dobrodošlice, Jastreba su odveli u studentski dom u Lašćinskoj i batinama na 

njegovom tijelu napravili apstraktni kolaž crno, bijelo, žutih i crnih masnica. I 

kad mi je na prvom razgovoru u pritvoru skinuo košulju i pokazao što su mu 

napravili ni ja “prosto nisam mogao da verujem“. Ne vjerujem ni danas. Jer taj 

izvještaj Manolićeve komisije, koji Jastreba, Totove i druge heroje opisuje kao 

kukavice i izdajice još i dan danas leži u Saboru RH kao službeni dokumenat. Opet 

“prosto ne mogu da verujem“. 

http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/gledajuci-taj-stampedo-

izbjeglica-izgleda-da-se-ne-zna-tko-pije-a-tko-placa-krivo-zna-se-tko-placa-

832476  

Razlikuju li se mnogo naši ljevičari kojima je „Bojna“ zločin koji treba 

kažnjavati? 

Ali vratimo se našim državotvornim Hrvatima. Neki misle da je Tuđman 

pogriješio s kunom. Kao bilo bi lakše ostvariti neovisnu Hrvatsku da Tuđman nije 

pokazao čvrstinu i na takovim pitanjima. Jako su nas voljeli moćnici u svijetu pa 

je bilo poželjno pokazati snishodljivost prema njima, zar ne? Baš, kao što traže i 

danas. Prema onima kojima je oslobađanje okupiranih područja bio udruženi 

zločinački pothvat, ili je zločin bio „Oluja“ jer nije napravljen genocid u Bihaću 

pa nisu mogli proglasiti Srbe pobjednicima u ratu. Itd... 

Onima kojima nije bio problem sudjelovati u progonu hrvatskih generala zbog 

oslobađanja okupiranih područja RH i spašavanja Bihaća od genocida ravnog 

onima u Drugom svjetskom ratu, ne mora danas smetati ni napad na Domovinski 

rat preko napada na „Bojnu Čavoglave“ i Thompsona.  

Ali tražiti to od drugih? 

http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/gledajuci-taj-stampedo-izbjeglica-izgleda-da-se-ne-zna-tko-pije-a-tko-placa-krivo-zna-se-tko-placa-832476
http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/gledajuci-taj-stampedo-izbjeglica-izgleda-da-se-ne-zna-tko-pije-a-tko-placa-krivo-zna-se-tko-placa-832476
http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/gledajuci-taj-stampedo-izbjeglica-izgleda-da-se-ne-zna-tko-pije-a-tko-placa-krivo-zna-se-tko-placa-832476
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PIŠEM PISMA ODGOVORA NEMA! 2. / JE LI 

AKADEMIJI VAŽNA ZNANOST, ZAGREB, 2017. 

 

STJEPANDIĆ I POPOVIĆ KOMENTIRAJU RUDANA! 

  
Pismo dr. sc. Stjepandića  

PREDSJEDNIKU HRVATSKE AKADEMIJE ZNANOSTI I UMJETNOSTI I 

AKADEMICIMA 

objavljeno je na internetu (hrvatsko nebo, dragovoljac) pa ga možete tamo i 

pročitati.  

Izdvajam samo: 

„Glavni tajnik HAZU ne samo da nije reagirao na neprimjereni rječnik 

zastupnika Jovanovića koji je akademika Paara nazvao plagijatorom i lažovom, 

nego je pohvalio znanstvenu izvrsnost tog istog Jovanovića, usporedivši ga s 

nobelovcem Steven Chu-om, te kao kolateralne žrtve opleo po dvojici drugih 

akademika (Josip Pečarić, Stanko Popović), optužujući ovog prvog za njegov 

tobože nedostojni životni put (rođen u Crnoj Gori, studirao i radio u Beogradu), 

pa što će on nama pisati neke peticije po Zagrebu. Zamislimo kakva bi reakcija 

bila u sabornici, da je Pečarić kojim slučajem Srbin, Židov ili Rom!?“ 

http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2016/12/19/dr-josip-stjepandic-

predsjedniku-hrvatske-akademije-znanosti-i-umjetnosti-i-akademicima/  

http://www.dragovoljac.com/index.php/razno/1956-dr-stjepandic-o-nastupu-

glavnog-tajnika-hazu-rudana-u-saborskoj-raspravi-14-12-16  

  

Evo reagiranja akademika Stanka Popovića (18. 12. 2016.): 

  

KRATKI OSVRT NA IZLAGANJE AKADEMIKA PAVLA RUDANA, 

GLAVNOGA TAJNIKA HAZU, U HRVATSKOME SABORU 14. 12. 2016. 

PRIGODOM PODNOŠENJA IZVJEŠĆA O RADU HAZU U 2015. 

 

Odjednom, izvan konteksta, akademik Pavao Rudan je rekao: 

  

„Mi imamo različite ljude u Akademiji i ti ljudi predlažu različite stvari. Neki ljudi 

na primjer iz Akademije, dvojica, predlažu i predložili su gospođi predsjednici 

Republike da se u Hrvatsku vojsku uvede pozdrav „Za dom spremni“ i iz ureda 

gospođe predsjednice odlično su odgovorili: To je neozbiljno i na granici 

provokacije!  

http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2016/12/19/dr-josip-stjepandic-predsjedniku-hrvatske-akademije-znanosti-i-umjetnosti-i-akademicima/
http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2016/12/19/dr-josip-stjepandic-predsjedniku-hrvatske-akademije-znanosti-i-umjetnosti-i-akademicima/
http://www.dragovoljac.com/index.php/razno/1956-dr-stjepandic-o-nastupu-glavnog-tajnika-hazu-rudana-u-saborskoj-raspravi-14-12-16
http://www.dragovoljac.com/index.php/razno/1956-dr-stjepandic-o-nastupu-glavnog-tajnika-hazu-rudana-u-saborskoj-raspravi-14-12-16
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Ja bih rekao da je to stvarno možda i provokacija, jer čovjek koji je to predložio 

je rođen 1948. godine u Socijalističkoj Republici Crnoj Gori. Završio je studij na 

Univerzitetu u Beogradu 1975. godine. Završio je magisterij nauka na 

Univerzitetu u Beogradu 1977. godine. Postigao je stupanj doktora nauka na 

Univerzitetu u Beogradu 1982. godine i onda dolazi nama ovdje i predlaže nam 

takve stvari. 

Onaj drugi, koji je uz njega to također napravio, član je Saveza komunista i 

sekretar na Prirodoslovno-matematičkom fakultetu. Ja kao liječnik shvaćam 

kolege što znači identifikacija s agresorom i da su se neki ljudi uistinu uplašili 

nekih stvari.“ 

  

Taj drugi sam, priznam, ja. Drago mi je da akademik Pavao Rudan proučava moju 

biografiju. Ali, radi potpunosti moje biografije navodim i sljedeće podatke. 

Bio sam član SK od 1956. (od završnoga razreda gimnazije, kada mi je bilo 

nepunih 18 godina) do 1967. (prvo student na PMF-u u Zagrebu, pa znanstveni 

novak u IRB-u).  

U IRB-u me Radnički savjet zadužio za provođenje izbora za novi saziv 

Radničkoga savjeta (oko 1965., ne sjećam se točno). Moje izborno povjerenstvo 

sazvalo je kandidacijski zbor zaposlenika, te se na popisu kandidata našlo 45 

osoba, a biralo se 15. Tvrdim da su to bili prvi demokratski izbori u Hrvatskoj. 

Optužili su me iz Gradskoga komiteta SK da sam omogućio potencijalni izbor 

neprijatelja u Radnički savjet IRB-a.  

U okviru SK u IRB-u priređivali smo javne tribine na kojima su nastupali uvaženi 

profesori i javni djelatnici koji baš i nisu bili po volji vodstvu SK.  

Dvadesetak članova SK i nečlanova (svi znanstvenici u IRB-u) sastavilo je izjavu 

o unaprjeđenju demokratizacije društva koju smo poslali sredstvima priopćavanja, 

pa i u list Komunist. Nijedne novine nisu objavile izjavu. Kao supotpisnik izjave, 

a i zbog javnih tribina, pozvan sam na razgovor (ustvari raport) kod Mike Tripala 

i kod Marinka Grujića (tada jednoga od vodećih članova SK u Zagrebu). 

Istupio sam iz članstva SK 1967. (godinu prije obrane doktorata i odlaska na 

usavršavanje u Veliku Britaniju). Naveo sam u Gradskom komitetu SK da istupam 

zato jer se nije ništa promijenilo u SK i nakon uklanjanja Aleksandra Rankovića 

(1966.), te da i ojačan dogmatski demokratski centralizam. Sa mnom i nakon 

mene, još je dvadesetak kolegica i kolega u IRB-u istupilo iz članstva SK.  

Nije mi jasno što znači i na koga se odnosi (prethodno citiran) navod akademika 

Pavla Rudana: Ja kao liječnik shvaćam kolege što znači identifikacija s agresorom 

i da su se neki ljudi uistinu uplašili nekih stvari.  

Pismo Predsjednici RH s prijedlogom da se pozdrav Za dom spremni uvede u 

službenu vojnu uporabu nastalo je zbog najave šibenske policije da će kazniti 

pjevača Marka Perkovića Thompsona zbog uzvikivanja pozdrava Za dom (u 

pjesmi Čavoglave) na što su njegovi slušatelji odgovorili Spremni na koncertu u 

Kninu 5. kolovoza 2015. Pismo je potpisalo oko 4000 osoba. Kažnjavanje 

Thompsona dovelo bi do velikih uličnih nereda s nepredvidivim posljedicama i to 

u jeku turističke sezone. Desetci tisuća mladih koji slušaju Thompsona nemaju 
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nikakvu vezu s NDH. Također gotovo ništa ne znaju o komunističkom režimu u 

Jugoslaviji i u Hrvatskoj. Pripadnici HOS-a branili su domovinu s tim pozdravom. 

Nosili su svoje znamenje i na vojnoj paradi u Zagrebu 4. kolovoza 2015. i na 

obilježavanju 25. godišnjice okupacije Vukovara 18. studenoga 2016., i to pred 

cijelim državnim vrhom. Pozdrav Za dom spremni puno je stariji od režima u 

NDH. Pripadnici HOS-a su priznati hrvatski branitelji, prema Zakonu o pravima 

hrvatskih branitelja iz Domovinskog rata (2013.), te smiju nositi vojne odore iz 

Domovinskog rata prema Pravilniku o vojnim odorama (2011.).  

  

MOJ KOMENTAR poslan akademicima: 

"Čudi me da akademik Rudan, kada već proučava i biografiju kolege Popovića, 

nije u Saboru spomenuo njegove domoljubne tekstove. Nije valjda zato što mu je 

ipak draži komunistički režim pa u Akademiji zabranjuje najave predstavljanje 

moje knjige koju promoviraju admiral Davor Domazet Lošo i prof. dr. sc. (a i 

general) Miroslav Tuđman. 

Pozz 

Josip Pečarić 

rođen 1948. u Crnoj Gori, doktorirao u Beogradu 1982. i onda došao u Hrvatsku 

soliti ljudima pamet, pa čak postao akademki 2000.g što je sramota jer je Rudan 

to postao 2006., a rođen je 1942 i to u Zagrebu." 

A možda sam ih samo trebao uputiti na tekst Zvonimira Hodaka: 

"Naravno, na ovim prostorima vrijedi “pravilo“ George Orwella iz njegovog 

romana ”1984”. Svi smo jednaki, ali neki su još malo jednakiji. Naime, ono što i 

po presudi ESLJP vrijedi za crvenu zvijezdu ne vrijedi ZDS. Bez obzira što je HOS 

regularni dio Oružanih snaga RH, a HOS-ov grb službeno registriran u vrijeme 

vlade Ivice Račana. I kad podvučemo zajednički nazivnik što nam ostaje. Oni koji 

su s crvenom zvijezdom žarili, palili i klali po Lijepoj našoj nemaju zbog isticanja 

tog simbola ni jednu prekršajnu prijavu. Oni pak koji su pod znakom ZDS od 

Čavoglava pa do Oluje branili ovu zemlju od agresora odlaze pred prekršajne 

sudove, izloženi su harangi onih koji su četiri godine na “istočnom stajanju“ 

žestoko navijali za svoje igrače Kadijevića, Adžića, Arkana, Mladića, Martića i 

lijeve medijske kolone. No, bitku su definitivno izgubili. ZDS ostaje simbol inata 

agresiji, JNA, orijuni i taj simbol postaje to čvršći i žešći što je “stoka sitnog 

zuba“ glasnija u svom roktanju." 

Naravno, treba pročitati cijeli Hodakov tekst! 

http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/galvanizirani-jugo-mozgovi-

nikako-ne-mogu-shvatiti-da-ne-postoji-sarafciger-kojim-bi-se-uklonila-spomen-

ploca-s-grbom-hos-a-984221/  

 

Josip Pečarić 

19. 12. 2016. 

  

http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/galvanizirani-jugo-mozgovi-nikako-ne-mogu-shvatiti-da-ne-postoji-sarafciger-kojim-bi-se-uklonila-spomen-ploca-s-grbom-hos-a-984221/
http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/galvanizirani-jugo-mozgovi-nikako-ne-mogu-shvatiti-da-ne-postoji-sarafciger-kojim-bi-se-uklonila-spomen-ploca-s-grbom-hos-a-984221/
http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/galvanizirani-jugo-mozgovi-nikako-ne-mogu-shvatiti-da-ne-postoji-sarafciger-kojim-bi-se-uklonila-spomen-ploca-s-grbom-hos-a-984221/
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“ROĐEN 1948. GODINE U SOCIJALISTIČKOJ 

REPUBLICI CRNOJ GORI”, 2. 
 

(Drugo pismo akademiku Rudolfu) 
 

Poštovani kolega akademiče Davorine Rudolfe, 

 

Rado se sjetim Vaših riječi: ova naša reagiranja kazuju da ipak ne vlada duboka 

hrvatska šutnja, iako je doista katastrofa da Glavni tajnik uime HAZU zastupa 

takove stavove. Kao što znate na više adresa sam poslao moja reagiranja, možemo 

reći “isprike” ako ljudi nisu znali za te, po meni nove, vjetrove u RH. Izrečene u 

Saboru bez ikakog reagiranja, uz veliki pljesak na Skupštini HAZU, praktično bez 

mog prava na obranu doista djeluje zastrašujuće. Pogledajte samo u mom 

Razredu. Kažu mi: 

Neki su diskutirali tako da se činilo kao da bi možda podržali predlog da Razred 

od Predsjedništva Akademije traži da se ogradi od nekorektne rasprave glavnog 

tajnika (nitko nije rekao ništa u obranu Rudanove rasprave). Ali kad je trebalo 

dignuti ruku…  

Hrvatska šutnja, ili nešto gore?  

Zato i ne čudi sljedeće reagiranje jednog poznatog hrvatskog svećenika na moje 

jučerašnje pismo Vama: 

Želim ti obilje Božićne radosti i blagoslova! 

A kao poseban Božji dar neka ti bude hrabrost da konačno "zmiju udariš u glavu", 

jer jugo-komunisti to nisu (oni su tijelo ili rep "zmije" koja iz lože upravlja i njima 

i mnogim drugima, a ti i tebi slični ste im uvijek na udaru i "na žulju"...)... 

Mojim suradnicima sam 21. 12. 2016. napisao 

 

Poštovani i dragi članovi Seminara za teoriju nejednakosti, 

Evo napokon smo nakon godine i pol dana doznali razlog zašto smo 

diskriminirani i maltretirani na razne načine.  

Pisao sam na razne adrese i nisam to uspio doznati do nastupa Glavnog tajnika 

HAZU u Hrvatskom saboru. Kako je on i član Upravnog odbora HRZZ-a, sve je 

mnogo jasnije, zar ne? 

Svo ovo vrijeme niste mogli koristiti sredstva koja smo i imali (dobili smo ih za 

godinu i pol, po kazni je i to umanjeno, a nismo za drugu polovicu druge godine 

jer smo opet imali jako puno radova unatoč tomu da nismo sve ni prijavili, a i da 

smo dobili ne bi ih koristili :)). 

Međutim, činjenica da je stvarni razlog ovaj koji je izrečen u Saboru, moram vas 

upozoriti da o tome itekako morate voditi računa i morate promisliti što dalje! 

Svi vi znate kako je prof. dr. Miroslav Tuđman upozoravao da moja kćerka ode 

surađivati s nekim drugim ako misli ostati na fakultetu kada on bude umirovljen. 

Nije ga htjela poslušati i znate da su je, iako je viša znanstvena suradnica kojoj 

fali još jedan uvjet da postane znanstveni savjetnik, najurili s fakulteta. 
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Ja sam ponosan na nju zbog toga. Ali vi niste u istoj situaciji i morate razmisliti 

što je najbolje za vas i vaše obitelji. Meni neće smetati ako odete surađivati s 

nekim drugim. Dapače! Mnogi od vas ste ipak moja znanstvena djeca, unučad i 

praunučad, pa mi je vaša dobrobit itekako važna.  

A činjenica je i da nikad nisam mogao ni pomisliti da će u hrvatskoj znanosti 

postati najvažnija činjenica mjesto rođenja, završetka fakulteta, stjecanja 

magisterija i doktorata. Itekako morate voditi računa o tome. 

Sretan Božić i novu godinu vama i vašim obiteljima želi, 

Vaš, 

Joško 

 

Evo dva odgovora mojih suradnika, koji zapravo predstavljaju odgovore kakve 

HAZU i zaslužuje. Vaša Splićanka izv. prof. dr. sc. Milica Klaričić Bakula 

odgovara 22. 12. 2016. , duhovito kako samo ona to zna: 

 

Onda nam je najbolje da Vas se javno odreknemo, ustvrdimo da ništa od toga 

nismo znali te da na koljenima molimo oprost za suradnju/druženje s Vama pa 

nas možda unatoč našim grijesima uzmu pod okrilje. Naručito bi to bilo uputno 

za mlade članove seminara. Majke mi mile, da me nije strah da će te osobe s 

manjkom smisla za humor (jer da ga imaju smijali bi se sami sebi po cijele dane) 

shvatiti ozbiljno takav dopis napisala bih nešto u stilu "da Vas se odričem, da 

obustavljam svaku komunikaciju s Vama, da sam napokon otvorila oči i shvatila 

odakle ste, gdje ste završili fakultet i doktorirali (prije mi je to nekako bilo u magli) 

te da ih svih skrušeno molim da mi oproste (važno je biti skrušen a ne drčan, to 

smo naučili) jer da ću se popraviti i više neću griješiti..." Pozdrav, Milica. 

 

Rođeni Splićanin, inače profesor na FER-u u Zagrebu dr. ec. Neven Elezović ne 

zaostaje za njom: 

 

Draga Milice, pokušala si, ali nije dovoljno. Najvažniju stvar si zaboravila. Svoje 

cipele. Za pokoru, sljedeći članak pisat doma, u cipelama, sa ili bez Joška. Mene 

je ćopila viroza/gripa i u tom stanju pišem našem Ministarstvu ljubavno pismo, 

povodom odluke da ne financiraju nijedan od naših časopisa. Interesantno, 

unutra ne spominjem Joška, jer je svaka pomisao da takva odluka ima ikakve veze 

s njegovim djelovanjem potpuno neutemeljena. Baš je krasno živjeti u Hrvatskoj. 

Svaki tren neko novo iznenađenje. Ali ja sam pripremljen, spavam u cipelama. 

Pozdrav svima, Neven  

 

O tome sam pisao 21. 12. 2016. i Ministarstvu, ali i drugima, da ih upozorim na 

najnovija događanja. Ipak pogledi Akademije moraju biti uvažavani, zar ne? 

Izgleda mi da sam ipak bio nepravedan prema Ministarstvu kada sam tvrdio da 

oni već više od godinu dana ne rješavaju pitanje napada na moje časopise od strane 

HRZZ. Pokazalo se da je problem mnogo kompleksniji i da su sva tri moja 

časopisa još uvijek dobro plasirana na svjetskim listama, a časopis Glavnog 
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tajnika HAZU je izbačen s njih. Doista je njima trebalo načina da smisle kako 

popraviti takvo loše stanje. Vidimo da je rješenje na vidiku. Bez financiranja tih 

mojih časopisa valjda će i oni proći kao časopis Glavnog tajnika. 

Kolega Rudolf, ipak će te morati priznati da se tu nije radilo o kršenju mojih prava, 

nego ispravka velike nepravde prema Glavnom tajniku, zar ne? 

Ljudi se zgražavaju nad činjenicom da Glavni tajnik nije branio akademika 

Vladimira Paara od napada zastupnika dr. sc. Željka Jovanovića. 

Ljudi se zgražavaju nad činjenicom da je Akademija tako nisko pala da joj je 

važnije država rođenja (ipak je nezgodno spomenuti Zaljev hrvatskih svetaca ili 

ne daj Bože ono moje “U Boki kotorskoj svaki kamen govori Hrvatski!”) i mjesto 

stjecana diploma. Ali ne vide kako je to išlo “u paketu” s napadom na pozdrav 

ZDS.  

Pa time je Akademija pokazala koliko je politički na pravom putu. Tamo netko 

napada na bivšeg ministra, a on je– kao nitko, pokazao kako se treba Hrvatska 

ponašati: 

Kad u Beogradu pale hrvatsku zastavu – to je ok. 

Kad u Beogradu vidite srpsku zastavu na kojoj je ćirilicom ispisano Vukovar – to 

je ok. 

Kad u Zagrebu delegate iz svijeta traži da se ukloni hrvatska zastava na kojoj piše 

Vukovar – to je ok. 

Ali ako poslije utakmice Šimunić 4 puta vikne ZA DOM, pa mu još masa odgovori 

SPREMNI – e to je strašno! 

Naravno, da Akademija mora braniti Jovanovića koji je prvi digao svoj glas protiv 

takovog ponašanja Josipa Šimunića, a ne nekakve akademike Paara, Popovića i 

Pečarića! 

Kolika je veličina Jovanovića najbolje pokazuje izvješće HHO-a o utakmici u 

Beogradu. Navest ću samo dio koji se tiče Šimunića: 

U 66' gol za Srbiju publika skandira „jebi ustaše“ što se ponavlja u 68' i 70'. U 

78' stadion skandira „ubi ustaše“, baklja na južnoj tribini. Potom slijedi topovski 

udar usmjeren prema hrvatskom igraču Šimuniću (80') nakon što zbog isključenja 

napušta teren, počinje bacanje boca sa vodom te trganje sjedala sa sjeverne 

tribine i bacanje njihovih dijelova u njegovom pravcu, uz skandiranje „Ubi 

ustaše“. 

http://www.politikaplus.com/novost/86345/Pogledajte-sto-HHO-kaze-o-

utakmici-Srbije-i-Hrvatske-na-Marakani  

Pa zar i Ustavni sud nije bio u pravu kada je znao što je mislio Šimunić kada je 

uzviknuo 4 puta ZA DOM. Par zar nije jasno to rečeno u Beogradu? Pa ne mogu 

i ustavni sudci zatvoriti oči pred takovom istinom, zar ne? 

Pa zar nije dužnost Akademije da ljude usmjeri na pravi put? 

Pa pogledajte samo koliko su ljudi neuki.  

Tako je naslov najnovije kolumne glavnog urednika “Hrvatskog tjednika”  

Zakon ostavlja „Za dom spremni“ i „Smrt fašizmu, sloboda narodu“. 

http://www.hkv.hr/hrvatski-tjednik/25652-i-marijacic-grandiozne-lazi-koje-

hrvatsku-drze-u-pokornosti.html  

http://www.politikaplus.com/novost/86345/Pogledajte-sto-HHO-kaze-o-utakmici-Srbije-i-Hrvatske-na-Marakani
http://www.politikaplus.com/novost/86345/Pogledajte-sto-HHO-kaze-o-utakmici-Srbije-i-Hrvatske-na-Marakani
http://www.hkv.hr/hrvatski-tjednik/25652-i-marijacic-grandiozne-lazi-koje-hrvatsku-drze-u-pokornosti.html
http://www.hkv.hr/hrvatski-tjednik/25652-i-marijacic-grandiozne-lazi-koje-hrvatsku-drze-u-pokornosti.html
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A poznati hrvatski odvjetnik Zvonimir Hodak svoju najnoviju kolumnu završava 

ovako: 

“…zato je HOS nešto sasvim drugo od Crvene zvijezde. HOS je pobjednik. a 

crvena zvijezda je nestala sa traktorima 5.kolovoza 1995.g. Kaže Jelena Lovrić 

da je “zvijezda“ simbol autentičnog antifašističkog pokreta“… I onih tri tisuće 

autentičnih mučenika koje su žive zazidali u Hudu jamu zadnje što su vidjeli prije 

mraka jame je bila upravo zvijezda na glavama njihovih ubojica, valjda simbol 

tog Lovričkinog “autentičnog antifašističkog pokreta“. Bojim se da taj ideološki 

rat između zvijezde i ZDS neće dobro završiti za crvene. Omjer je još uvijek 70 

prema 30. Bojim se da onima koji se toliko bore za opstojnost svoje ”zvijezde” 

više ni masovni mediji neće moći pomoći. Kao što nisu pomogli ni Hillary Clinton 

protiv Donlanda Trumpa.” 

http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/hrvati-su-uvijek-znali-braniti-

nacionalne-interese-beograda-peste-beca-i-sada-bruxellesa-

986150/#axzz4TUc6Dx1R 

 

S velikim poštovanjem, 

Akademik Josip Pečarić 

 

28. 12. 2016. 

  

http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/hrvati-su-uvijek-znali-braniti-nacionalne-interese-beograda-peste-beca-i-sada-bruxellesa-986150/#axzz4TUc6Dx1R
http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/hrvati-su-uvijek-znali-braniti-nacionalne-interese-beograda-peste-beca-i-sada-bruxellesa-986150/#axzz4TUc6Dx1R
http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/hrvati-su-uvijek-znali-braniti-nacionalne-interese-beograda-peste-beca-i-sada-bruxellesa-986150/#axzz4TUc6Dx1R
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TKO JE KOČANOVA ‘KUMICA’ IZ AKADEMIJE? 
 

Drage kolegice akademkinje, 

Drage kolege akademici, 

 

Poznati hrvatski književnik dr. Sc. Stijepo Mijović Kočan piše u Hrvatskom 

tjedniku 05. 01. 2017. i o ZDS, i o nama, pa kaže: 

Moj drugi dragi prijatelj, Vjenceslav Čižek (inače i moj prijatelj, moj 

Hrvat iz Boke, da tako kažem jer ne znam kako bih morao reći po najnovijem 

stajalištu Akademije jer je rođen 1929. godine kada nije bilo Crne Gore ni 

socijalističke ni narodne, J.P.), „hrvatski Mandela“, napisao je aforizam „Svatko 

od nas po glavu da ima/ kojim pravom/ zar nije dosta narod / samo s jednom 

glavom“. Za taj verbalni delikt, istina i još neke slične, dobio je u Titovoj 

Jugoslaviji 17 godina robije, gdje je i oslijepio...). 

Ono što nije napravila država, onemogućivši samu sebe kao da i nema glave, a i 

nije je imala, trebale su napraviti hrvatske znanstvene ustanove. Zar za tako važnu 

stvar kao što je znanstveno utvrditi žrtve totalitarnih režima vlastita naroda i 

uvesti nas u predio slobode i demokracije, prije svih nije pozvana Hrvatska 

akademija znanosti i umjetnosti, ta to je najviša znanstvena...itd. !? Međutim, 

koju, čiju glavu vi tamo vidite? Ima li tamo uopće neke glave koja bi se mogla 

vidjeti kao samomisleća te nacionalno svjesna i odgovorna glava?! (Ako je HAZU 

– HAZU, a ne HJAZU? Bit će da je i tu prvo ono drugo!) 

Onaj akademik koji ovih dana govori nešto u Saboru, to je rječnikom, 

pristupom i mozgom kumica na placu! A Akademija! Bože, ne oprosti im ništa! 

Oni znaju sve što ne čine! 

 

Dakle imamo među nama nekoga tko je u Saboru govorio rječnikom, pristupom i 

mozgom kumica na placu. Nagradno pitanje za sve nas je: 

Na koga je to mislio poznati hrvatski književnik? 

Ako vas doista zanima o svrstavanju Akademije nedavno u Hrvatskom saboru, 

bolje reći pokazivanju da smo papskiji od Pape (Predsjednica je svojevremeno 

rekla da je Peticija ZDS “na razini provokacije”, a Glavni tajnik u ime svih nas 

kako je to provokacija), pogledajte i što drugi hrvatski intelektualci misle o tome. 

Da ne spomenem opet Kočana koji upozorava kako su oni koji su “za odbijanje 

obrane Doma” zapravo “za dezerterstvo”. Istina, to možda Akademija samo 

pokazuje svoje pozicije jer će u Povjerenstvu za suočavanje s prošlošću biti 

uključen i HAZU. 

http://www.vecernji.hr/hrvatska/u-povjerenstvo-za-suocavanje-s-prosloscu-bit-

ce-ukljucen-i-hazu-1140583 

Ali govoriti u Saboru rječnikom, pristupom i mozgom kumica na placu nije 

previše inteligentno da bi se opravdalo takvo povjerenje, zar ne? 

Pogledajte tekst prof. dr. Stipa Kuteše koji nas podsjeća na predsjedničine riječi, 

na koje sam vas već i ja upozorio, a koje pokazuju kako Glavnom tajniku nije bilo 

baš inteligentno govoriti u ime svih nas, a rekla je ono što je već davno (i bez 

http://www.vecernji.hr/hrvatska/u-povjerenstvo-za-suocavanje-s-prosloscu-bit-ce-ukljucen-i-hazu-1140583
http://www.vecernji.hr/hrvatska/u-povjerenstvo-za-suocavanje-s-prosloscu-bit-ce-ukljucen-i-hazu-1140583
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briselskih i berlinskih konzultacija) morao reći svaki hrvatski političar, a to je: 

„Ovdje je bitno da je riječ o spomeniku 11-orici poginulih hrvatskih branitelja i 

to nema nikakve veze s bivšim ustaškim logorom. To nije poruga Jasenovcu ili 

Srbiji, već iskaz pijeteta prema 11 mladića koji su poginuli pod tom zastavom 

braneći Hrvatsku. Želim jasno naglasiti, u Hrvatskom saboru nijedna strana ne 

zastupa proustašku ideologiju koja bi se otvoreno zalagala za ustaški režim“. 

Time je predsjednica pokazala da ipak osluškuje mišljenje većine svojih 

državljana. U takvim bi stvarima morala biti odrješitija. Ona mora, po svojoj 

dužnosti braniti nacionalni interes. Stoga je na mjestu njezina izjava: „Nemojmo, 

dakle, dopustiti da nam stalno nabacuju tu „ustašku guju“, a onda se mi u 

Hrvatskoj šutamo međusobno i od toga radimo prvorazredno političko pitanje, što 

u konačnici iskrivljuje percepciju o samoj državi.“ 

http://www.hkv.hr/izdvojeno/vai-prilozi/ostalo/prilozi-graana/25717-s-kutlesa-

predstava-oko-pozdrava-zds-kao-dio-specijalnog-rata-protiv-hrvatske.html 

 

Varaju se oni među vama koji misle da se radi o slučajnom ekscesu Glavnog 

tajnika. Ta politika u Akademiji osjeća se svo vrijeme ove uprave. Već sam vas 

podsjetio kako je bilo s (ne)izborom prof. dr. sc. Iva Goldsteina, koji je tek kasnije 

postao onaj čuveni veleposlanik sa slikom J. B. Tita u svom uredu, ali ipak je kao 

kandidat za redovitog člana HAZU bio pozvan na proslavu Akademije, ugostiše 

ga za predsjedničkim stolom, a šikanirali su neke zaposlenike koji su podržali 

moje Pismo Predsjedniku i Predsjedništvu Akademije (o tome sam pisao u knjizi 

“Zabranjeni akademik – Prijevarom u HAZU?!”). 

Srećom Goldsteina nismo izabrali, pa – koliko znam – nije bilo posljedica za one 

kojima nije povijest ako tvrdiš da su se Srbi svetili zbog genocida koji je 

napravljen nad njima, a primjer za to je 5 (PET) dana poslije uspostave NDH. Itd., 

itd… Genocidnog li naroda, zar ne? 

Međutim, kada sam pisao spomenutu knjigu iz nje se moglo iščitati kako govorim 

o tome kako ni tada u medijima nisam mogao braniti se. 

Vjerojatno niste obratili pozornost kako sam spomenuo sličan odnos u Akademiji 

prema meni u pismu poslanom vam 31. 05. 2012.: 

Četvrto pismo HAZU-u  

GOLDSTEINOVA PRIJEVARA 

Poštovane kolegice akademkinje, 

poštovani kolege akademici!  

Prije svega ispričavam vam se što sam mnogima od vas dosađivao tražeći kopiju 

pisma prof. dr. Iva Goldsteina. Kao što je poznato, moje pismo poslano je 

Predsjedniku i Predsjedništvu naše Akademije 24. 4. 2012., a njegov odgovor 

Razredu za društvene znanosti 25. 4. 2012. Vjerujem da je većini od vas poznato 

i mišljenje u svezi s tim koje kruži u Akademiji: 

Iz njega, (Razred za društvene znanosti, J. P.) inače, odmah nakon njegovih 

sjednica i prije izborne skupštine, “cure” načelno tajne i povjerljive informacije: 

hitro ih se šalje kandidatu I. G., a pogoduje mu se i na skupštini. 

http://www.hkv.hr/izdvojeno/vai-prilozi/ostalo/prilozi-graana/25717-s-kutlesa-predstava-oko-pozdrava-zds-kao-dio-specijalnog-rata-protiv-hrvatske.html
http://www.hkv.hr/izdvojeno/vai-prilozi/ostalo/prilozi-graana/25717-s-kutlesa-predstava-oko-pozdrava-zds-kao-dio-specijalnog-rata-protiv-hrvatske.html
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Doista, nevjerojatno je kako je hitro dostavljeno moje pismo kandidatu, a njegov 

odgovor meni nije barem dan prije skupštine, kada je već odlučeno da se oba 

pisma tamo pročitaju. Kopiju pisma sam uspio tako dobiti tek mjesec dana nakon 

je ono bilo u Akademiji.  

Na taj način mi je onemogućeno da na samoj skupštini svoje izlaganje posvetim 

pitanju ZNANSTVENOG NEPOŠTENJA! 

(…) 

Zanimljivo je da me nitko od vas nije upitao:  

Kako je moguće da ste pismo dobili tek mjesec dana nakon što je ono pročitano 

na Skupštini HAZU-a? 

Tražio sam ga odmah. Glavni tajnik me je uputio kod neke gospođe u 

Administraciji. Ona mi ga nije mogla dati. Otišao sam opet kod Glavnog tajnika. 

Još sam ispao zločinac što sam ga tražio.  

Na kraju sam ga dobio od jednog kolege, ali s napomenom da nikome ne kažem 

da mi ga je on dao. 

Ako su se tako odnosi prema kolegi akademiku i tada, a i u niz slučajeva nakon 

toga, čudi li vas najnoviji kada je vjerojatno prvi put u povijesti u ime akademije 

Glavni tajnik napao u Hrvatskom saboru dvojicu kolega akademika, a trećega nije 

ni pokušao braniti već je branio onoga tko ga je napao. 

Zato ljudi – ne rijetko – misle i pišu ovako: 

http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2017/01/07/zorica-vukovic-akademici-i-

akademici/ 

Srećom, akademik Reiner je branio kolegu Paara u Saboru. 

Znam da su mu neke kolege prigovarali zašto nije branio i nas. Ali mi smo 

napadani zbog Peticije ZDS. A on je predlagač da se Hrvatski sabor opet nazove 

Hrvatski državni sabor. Zbog toga je bio žestoko napadnut. Uostalom isto kao i 

Predsjednica zbog povijesne hrvatske zastave. Da nas je pokušao braniti ispalo bi 

da brani sebe, zar ne? 

Zato ipak ne mislim da se na njega ne odnosi pitanje iz naslova ovog teksta. Zato 

je doista teško pitanje: 

Koji akademik je u Saboru govorio rječnikom, pristupom i mozgom kumica na 

placu? 

 

S poštovanjem, 

Akademik Josip Pečarić 

 

09. 01. 2017. 

 

P.S. Nisam spomenuo onu zabranu slanja pozivnica za predstavljanje moje knjige 

“Hrvatski genocid: Napravili zečeve od Srba”, zato što će nas svakim danom sve 

više i više mnogi podsjećati na to.  

Evo i danas vidim veliki dio kolumne Zvonimira Hodaka posvećen je – zapravo 

– tome: 

http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2017/01/07/zorica-vukovic-akademici-i-akademici/
http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2017/01/07/zorica-vukovic-akademici-i-akademici/
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Jutarnji smatra da je “Tradicionalni božićni domjenak koji organizira SNV ove 

godine bio u znaku incidenta sa spomen pločom postavljenom poginulim 

pripadnicima HOS-a u Jasenovcu na kojoj je ustaški pozdrav “Za dom spremni“. 

Mi ostali, kojih je u RH 70% prema vaših ni 30%, smatramo da je “tradicionalni 

božićni domjenak“ SNV protekao u znaku vulgarnog ispada Velimira Božovića, 

izaslanika predsjednika Vlade Republike Srbije. Isti je poručio hrvatskim Srbima 

da će ih “matična država štititi u svim problemima i iskušenjima, kad budu 

ugroženi, braniti svim raspoloživim sredstvima“. Do posljednjeg traktora… Srbi 

su stari ratnički narod. Od svih povijesnih bitaka pamti se tzv. Cerska bitka koja 

je vođena od 12. do 24. kolovoza 1914,.g. i gdje je na slivu rijeke Jadar, srpska 

vojska pobijedila austrougarsku vojsku. Od tog vremena pa nadalje, nogometnim 

rječnikom rečeno, baš im ne ide. Nula bodova. Par zlobnika koji kao lešinari prate 

moju kolumnu odmah će zaroktati – a Vukovar!? Dragi obrijani i depilirani 

(po)četnici, Vukovar je jedan od najtežih ako ne i najteži fijasko koji ste doživjeli 

u “istoriji ratovanja“. Tri mjeseca armija od 60 tisuća izvježbanih vojnika, uz 

podršku artiljerije, tenkova i “vazduhoplovstva“, jedva je u “produžetku“ 

svladala 1.500 slabo naoružanih branitelja. To je na sjednici Vrhovnog saveta 

obrane Jugoslavije 14. kolovoza 1995. konstatirao sam vožd Slobodan Milošević. 

Doduše, u stilu Dobrice Ćosića, “nabrijao“ je 1.500 branitelja na 6.000, a 3 

mjeseca razvukao na 6 mjeseci. No, kao branitelj Mile Dedakovića-Jastreba znam 

da je, tijekom sudskih procesa, utvrđeno kako je brojka od 1.500 branitelja bila 

točna. Sloba je na toj sjednici rekao za one koji su branili SAO Krajinu za vrijeme 

Oluje da su “utekli kao zečevi, a sad traže da ih Jugoslavija brani…“ Nadalje 

hvali Sloba pripadnike “Treće armije u Evropi“ da su “više izginuli u bežaniji sa 

stanovništvom nego što bi izginuli držeći linije“. Sada, na pravoslavni Božić, 

dolazi u Zagreb posebni izaslanik iz Srbije i prijeti “svim raspoloživim 

sredstvima“. Jeste li primijetili kako su se Hrvateki, gledajući prijeteću figuru 

“srpskog oficira“ na TV, počeli tresti? Od smijeha! Međutim, hrvatska politička 

elita je hrabro i prkosno odšutila ovo izazivačko busanje u prsa. Ludu hrabrost 

pokazao je tek Ivo Stier, ministar vanjski poslova, kad je rekao: “Takav diskurs 

vrijedan je svake osude…“ Da prisutnim Hrvatima do kraja začepi gu….ce 

Milorad Pupovac je diplomatski ublažio prijeteću ”miroljubivu” poruku Božovića 

tako što je nagradio “uglednog istoričara“ Hrvoja Klasića za promicanje 

“jugoslavenske sinteze“ iliti za “bratstvo i jedinstvo“ (ispričavam se što i njega 

nisam spomenuo kao ozbiljnog kandidata za HAZU s predsjednikom akademikom 

Pavlom Rudanom, JP). Premijer Plenković održao je govor u “božićnom duhu s 

porukama dijaloga, suradnje, tolerancije, suživota i okrenutosti budućnosti.“ 

Mene je osobno impresioniralo ovo “okrenutost budućnosti“. Proradio mi je stari 

“uvjetni refleks“ i podsjetio me na staru latinsku: “Si vis pacem, para bellum“ ili 

ako želiš mir, spremaj se za rat. Premijer je na kraju otkrio “najmilijoj manjini“ 

dobro čuvanu tajnu, a koja ih je doslovno zaprepastila. Naime, hrabro i u pola 

glasa rekao je: “Hrvatska je nakon pravednog obrambenog rata, u kojem je bila 

žrtva srpske agresije, ostvarila slobodu i nezavisnost…“ Na licima nazočnih 

podržavatelja Božovića jasno se ocrtavalo iskreno čuđenje u stilu “prosto ne 
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možemo da verujemo“ ili “idi bre da se lečiš…“ Predsjednica RH je s 

“tajanstvenog puta po SAD-u“ poslala poruku, a čestitku je uputio i mitropolit 

ljubljansko-zagrebački Porfirije. Ne zna se je li je čestitka bila obična ili 

“zvučna“, s miroljubivim pjesmuljkom “Šta se ono na Dinari sjaji…“ Dok se 

katolička Crkva uporno kompromitira klerikalizacijom Hrvateka dotle 

pravoslavna uporno propagira “mir Božji, Hristos se rodi“. A nakon toga, kao i 

u svakom slavlju, zakolje se jagnje i baci pesma ”Što se ono na Dinari sjaji..“ 

Probajte zamisliti što bi se desilo da se takva primitivna provokacija desila u 

prisustvu dr. Franje Tuđmana. Mislim da znate. Zbog toga Tuđman ostaje faraon 

prema svim sadašnjim političarima. Državnik! 

http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/od-pilsela-do-lijeve-medijske-

falange-nitko-nikada-nije-postavio-pitanje-sto-je-milanovic-radio-u-sad-u-

kojim-je-poslom-mesic-bio-u-kini-989597/#axzz4VAzsxikc 

 
 
 
  

http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/od-pilsela-do-lijeve-medijske-falange-nitko-nikada-nije-postavio-pitanje-sto-je-milanovic-radio-u-sad-u-kojim-je-poslom-mesic-bio-u-kini-989597/#axzz4VAzsxikc
http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/od-pilsela-do-lijeve-medijske-falange-nitko-nikada-nije-postavio-pitanje-sto-je-milanovic-radio-u-sad-u-kojim-je-poslom-mesic-bio-u-kini-989597/#axzz4VAzsxikc
http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/od-pilsela-do-lijeve-medijske-falange-nitko-nikada-nije-postavio-pitanje-sto-je-milanovic-radio-u-sad-u-kojim-je-poslom-mesic-bio-u-kini-989597/#axzz4VAzsxikc
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J. PEČARIĆ, J. STJEPANDIĆ, NIŠTA SE JOŠ 

PROMIJENILO NIJE, ZAGREB, 2017. 

 

ZA DOM SPREMNI TJ. SMRT FAŠISTIČKOM 

ANTIFAŠIZMU 

 
Mirela Pavić nam je u svojoj najnovijoj kolumni "Plašikracija" (Hrvatski tjednik, 

04. 02. 2015.) najbolje objasnila zašto srpskim slugama u RH smeta pozdrav ZA 

DOM SPREMNI. Završila ga je s  

SMRT FAŠISTIČKOM ANTIFAŠIZMU! LIAM SHI! 

Doista je velika vjerojatnost da oni kad čuju ZDS (ili kako to Kinezi kažu Liam 

shi) to doista dožive kao Smrt fašističkom antifašizmu. 

Znamo da je pozdrav ZDS na kineskom prvi u Hrvatskoj objavio dr. sc. Josip 

Stjepandić. Radeći u Njemačkoj s kolegama iz različitih država ustanovio je kako 

taj isti pozdrav postoji u mnogim državama. To se i moglo očekivati jer bi bilo 

doista nevjerojatno da najljepši pozdrav bude nešto čega smo se samo mi sjetili, 

zar ne? 

Zanimljivo je da je dr. Stjepandić u istom broju Hrvatskog tjednika objavio svoje 

otvoreno pismo riječkom gradonačelniku koje također završava s LIAM SHI: 

 

Kada biste prema pok. Vidasu bili tako blagi i puni razumijevanja kao prema 

Frljiću, spora ne bi bilo 

Štovani druže Obersnel, 

s velikim zanimanjem čitao sam Vaš odgovor objavljen u „Hrvatskom tjedniku“ 

br. 589 od 7. siječnja. Kao prvo, moram Vam čestitati da ste napokon počeli čitati 

„Hrvatski tjednik“, trenutačno najbolju tiskovinu u Hrvatskoj. Preporučam Vam 

pretplatu, kako biste postigli makar protutežu prema neokomunističkim 

tiskovinama, yutarnjim i yučernjim, novim i dalmatinskim, koji žive od ekonomski 

besmislenih, ali skupo plaćenih oglasa iz stanovitih krugova, a svoju egzistenciju 

brane predstečajnom nagodbom, s ciljem da bi izokrenuli sliku stvarnosti, umjesto 

da informiraju. Isto tako, učinili biste veliku stvar, kad biste „Hrvatski tjednik“ 

preporučili članovima Vaše Partije. Tu se mogu dobiti neke vrlo korisne 

informacije npr. o lažima i manipulacijama o Jasenovcu, da o razvoju 

Plašikracije ne govorimo. 

U Vaš sukob sa župnikom Zovkom ne bih želio ulaziti, makar je žestina Vaše 

kritike vrlo znakovita. Podsjeća me na ona stara, dobra vremena, kad je optužba 

da se „Crkva bavi politikom“ bila uvod u njezin progon. Je li to Vaš jedini 

nesporazum s njim ili Vam stalno krv pije, žaoka otrovna klerofašistička? 

Slobodno upitam da li ste vlč. Zovka prijavili njegovu biskupu i što Vam je on na 
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to odgovorio? Mislim da bi to zanimalo sveopću javnost, napose čitatelje HT. 

Vaše brojke o dobrim djelima za hrvatske branitelje zbilja su impresivne. Šteta da 

niste naveli koliko ste zahtjeva za potporu odbili i koliko je samoubojstava zbog 

toga počinjeno, da bi se dobila sveukupna slika. Usporedba s iznosima novca 

darovanim „antifašistima“, udbašima i kosovcima bila bi sigurno vrlo zanimljiva. 

Isto tako pretpostavljam da bi Vam hrvatski branitelji bili zahvalni kad biste u 

Vašem djelokrugu dio novca odvojili za njegu znakovlja Republike Hrvatske. 

Pozorni promatrači uočili su da je hrvatski stijeg u Vašem gradu često u 

nepriličnome položaju i stanju, a Vas to nimalo ne brine. Kako je to moguće u 

jednom uređenome gradu poput Rijeke? Nije li Vas bilo sram da hrvatski stijeg 

stoji na pola koplja na onaj dan, kad bi zapravo morao svijetliti i vijoriti iznad 

grada? Znate li koliko to vrijeđa hrvatske branitelje? 

Lijepo je da ste se pobrinuli za nadgrobni kamen za preminulog branitelja Vidasa. 

Da ste poštovali njegovu posljednju volju i taj kamen opremili onako kako je 

pokojnik želio, pokazali biste svoju ljudsku veličinu i nitko pa ni vlč. Zovko ne bi 

se bunio. Ovako, otvarate opravdanu sumnju u Vaše znanje i stvarne nakane. Vaše 

obrazloženje nema uporišta u zakonu (npr. presuda Prekršajnog suda Zagreb VII-

J-D-3504-2008 od 14.4.2009). Je li pravomoćni pravorijek hrvatskog suda za Vas 

mjerodavan ili pak samo sud Vaše Partije? Znači li to da hoćete isprovocirati 

pravni spor? Hoćete prikazati pok. Vidasa kao zločinca? Ili će na njegovu 

nadgrobnome spomeniku uskoro osvanuti crvena zvijezda petokraka, „simbol 

ljubavi, zajedništva i slobode“ (pogotovo u Vukovaru, gdje se pok. Vidas borio!)? 

Je li to kontinuitet ponašanja koje pokazuje intendant Vašeg „jugoslovenskog 

pozorišta“, koji između ostalog negira postojanje hrvatskog jezika? Još jedna 

povrjeda Ustava, na koju uopće niste reagirali, da o sankcijama ne govorimo!? 

Čovjek da se zapita, kad će te uvesti ćirilicu u Rijeku, ako potajno već niste!? 

Oprostite, ali teško je oteti se dojmu da je oštrica zakona kod Vas rezervirana za 

domoljube poput pok. Vidasa. Kad biste prema njemu bili tako blagi, puni 

razumijevanja kao prema Vašem intendantu, spora ne bi bilo. 

Glede pozdrava “Za dom spremni” akademik Josip Pečarić napisao je cijelu 

knjigu. U privitku Vam šaljem stenogram moje prezentacije ove knjige održane 

18. prosinca 2015. Ja sam se ovom temom počeo baviti kad je hrvatski vitez Josip 

Šimunić bio onako bezdušno kažnjen. Da li slučajno, prijavu su podnijela dva 

velikosrbina iz Rijeke! Šimunića poznam kao uzornog športaša iz Njemačke. Malo 

koji Hrvat ostvario je ugled kao on, o čemu ne treba trošiti riječi. Ako se selidbom 

iz Njemačke u Hrvatsku prometnuo u rasista i ksenofoba, onda je to jedino mogao 

prouzročiti nepedagoški utjecaj kukuriku vlasti u tome razdoblju. Šimuniću je 

učinjena velika nepravda! Umjesto njega, Milanovića i Jovanovića je trebalo 

kazniti kaznom neigranja recimo za sljedećih sto godina! 

Ukratko, pitao sam moje prijatelje i kolege iz oko tridesetak zemalja širom svijeta 

(regiyun pritom nije bio zastupljen) kakve emocije kod njih izaziva kad kakav 

športaš kaže da je “za dom spreman”. Ne ćete vjerovati, ali profesor iz Brazila je 

rekao da nakon što su njihovi nogometaši izgubili sa 1:7, nogometašima uopće ne 

vjeruje, pa ni onda kad kažu da su “Ligado à terra natal“. Za njega je to pitanje 
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časti. On je osobno uvijek ZDS. U Njemačkoj je biti ZDS vrlina, koja se može 

testirati npr. na mrežnoj stranici Druge njemačke televizije (ZDF): 

http://typentest.zdf.de/wie-heimatverbunden-sind-sie 

Da budem skroz iskren, ja sam na tome testu skroz propao (ali stoga ne ću zatražiti 

članstvo u Vašoj Partiji!), a ako Vaše fotografije ne varaju, Vi biste me hametice 

potukli već u prvom pitanju: “Da li volite domaće iće i piće”! Štoviše, velika je 

ironija da ste Vi više ZDS nego svaki neuhranjeni predstavnik neprijateljske 

emigracije! 

Najzanimljiviji odgovor dobio sam iz najmnogoljudnije zemlje na svijetu. Jednom 

Kinezu velika je čast kad mu se kaže da je ZDS, doslovce prevedeno: „onaj koji 

odiše domovinom“ ili „onaj po kome se može namirisati domovinu” (nešto kao 

Hercegovac ili Bokelj u Hrvatskoj). Zato ću ovo pismo zaključiti tim pozdravom. 

Da zaključim: nitko u svijetu nema problem reći da je za dom spreman, osim jedne 

agresivne manjine u Hrvatskoj, kojoj očigledno i Vi pripadate. Da taj pozdrav nije 

izum Ante P. možete utvrditi na poleđini gore navedene knjige akademika 

Pečarića, gdje je citiran napjev koji su pjevala djeca u virovitičkom kraju 1921. 

godine. Ili da predložimo pozdrav: Za regiyun spremni? Bi li tada bio mir u kući? 

Stoga ću ovo pismo zaključiti jednim, nadam se konstruktivnim prijedlogom: 

Organizirajte predstavljanje gore navedene knjige u Rijeci, koje bi održali 

akademik Pečarić, profesor Tomac (bivši član Vaše Partije!) i moja malenkost. 

Pozovite zaintesiranu javnost, ona dva velikosrbina, intendanta Vašeg 

„jugoslovenskog pozorišta“, sve protivnike Hrvatskog državnog sabora, 

neprijatelje Marka Perkovića Thompsona, sve udbaše i kosovce (kojih navodno 

ima puno u Rijeci), pa ćemo razmijeniti argumente. Ako to ne učinite, mogli biste 

proći kao komunistički dinosaur (previše ideološke mase, a premalo pameti, da bi 

mogao preživjeti). Ne brinite, ne ćemo doći „s lijepom našom haubicom“ (taj 

uradak Vas nije vrijeđao, zar ne?) ili nekim drugim sličnim instrumentom. Da 

Vaše antifašističko srce od sreće poskoči, pozdravit ću Vas starim pozdravom iz 

Kine, bratske zemlje u kojoj još uvijek vlada Vaša sestrinska Komunistička 

Partija: 

恋家 (Liam Shi) 

 

Dr. Josip Stjepandić 

Bensheim, Njemačka 

S druge strane SMRT FAŠISTIČKOM ANTIFAŠIZMU tjera srpske sluge da 

proglašavaju domoljubne Hrvate ustašama. Dakle, imamo ono što sam objasnio 

krajem 1987.: 

- Ja sam Ustaša! Znate, Srbi vam dijele Hrvate na Ustaše i Srpske sluge. A ja vam 

ne volim biti sluga! 

Zapravo sam na neki način i predvidio da će Milanović na kraju prihvatiti srpsku 

podjelu Hrvata. Na to su me podsjetili urednici s portala kamenjar.com jer su 

danas objavili tekst: 

Fašisti te napadnu, okupiraju, a kad ih pretvoriš u zečeve – proglase te fašistom 

http://typentest.zdf.de/wie-heimatverbunden-sind-sie
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Radi se o predstavljanju moje knjige "Hrvatski genocid: Napravili zečeve od 

Srba" iz 2014. godine koji je tada objavio portal narod.hr. S obzirom da je – čini 

se – sam tekst izazvao prilično zanimanje kod čitatelja i danas, šaljem vam ga 

ponovno: 

 

Akademik, hrvatski matematičar, publicist Josip Pečarić večeras je u dvorani 

Udruge specijalne policije iz Domovinskog rata predstavio svoju knjigu “Hrvatski 

genocid: Napravili zečeve od Srba” te je ustvrdio kako je odvjetnik i kolumnist 

Zvonimir Hodak najbolje opisao njegovu knjigu riječima: „Fašisti te napadnu, 

okupiraju, razore, poubijaju mnoštvo ljudi, a kad od njih napokon učiniš zečeve, 

oni te proglase fašistom!“ Njegovu knjigu čine zapravo glavni tekstovi koje je on 

objavio kao kolumnist na portalu Dnevno.hr i u tjedniku 7Dnevno. Knjigu su 

predstavili Zvonimir Hodak, saborski zastupnik Miroslav Tuđman i admiral 

Davor Domaze Lošo.  

Hodak: Hrvatska je smiješna zemlja, tragikomična  

„Akademik je napisao knjigu koja se sastoji od tvrdih činjenica protiv kojih ne 

možemo reći niti jednu jedinu riječ“, ocijenio je Hodak te dodao kako „ne možemo 

čak ni polemizirati ni o naslovu knjige jer ovo što je rečeno o zečevima rekao je 

Slobodan Milošević na jednoj sjednici Savjeta Jugoslavije“. „Sve što Josip Pečarić 

piše o ovoj smiješnoj zemlji – ovo što se događa Hrvatskoj zadnjih godina više 

nije smješno, to je tragikomično, ponekad tragično“, istaknuo je te dodao kako je 

dobro što se našla osoba koja je napisala ovakvu knjigu a nije povjesničar. 

Ustvrdio je kako je Thomsonov koncert u Belinu nisu zabranili Nijemci. „Sve to 

dolazi od skoro legalnim kanalima iz Hrvatske u Njemačku“, upozorio je. 

„Thompsonu je zabranjeno da pjeva u Berlinu, Istri, Puli, ali Lepoj Breni nije 

zabranjeno da doživi ovacije na Hrvatskoj radio televiziji“, ustvrdio je Hodak te 

dodao kako je „ova knjiga izvanredno dobrodošla za one koji žele istinu, za one 

kojima je istina pred očima ali objektivno ne mogu u ovoj kostanacija snaga u 

državi i medijskoj blokadi koja vlada Hrvatskoj i doći do istine“.  

Tuđman: Biti u nekolicini najboljih u svijetu – irelevantno ako zagovaraš hrvatske 

nacionalne interese 

„Josip Pečarić koristiti metodu paradoksa, a paradoks označuje neočekivano 

mišljenje, protuslovno zdravom razumu, proturječno, nastrano, besmisleno“, 

ocijenio je Tuđman te dodao da on „dovodi teze i poruke jedne anacionalne 

protuhrvatske politike do apsurda“. Ustvrdio je da je Hrvatska zemlja apsurda gdje 

je istina postala laž, a laž postala istina, agresor je postao žrtva, a žrtva agresije 

zločinac. Istaknuo je kako Pečarić u svojoj knjizi piše o političarima, 

znanstvenicima ili nazovi znanstvenicima, Akademiji Redikula, o ambiciji Ive 

Goldsteina da postane akademik, drugim povjesničarima. Pojasnio je kako je 

autor jedan od najpoznatijih, najproduktivnijih matematičara u svijetu s 1000 

znanstvenih radova, autor dvadesetak knjiga koje je u pravilu objavio u vlastitoj 

naknadi, bez potpore znanstvenih institucija i na promocije mu ne dolaze 

predstavnici aktualne službene vlasti ni predstavnici medija. „Biti jedan od 

nekolicine najboljih u svijetu potpuno je irelevantno ako zagovaraš hrvatske 
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nacionalne interese i vrijednosti kao što su domoljublje, istina i pravda“, zaključio 

je Tuđman. Istaknuo je paradoks da, iako su mu nedostupni javni mediji, njegove 

misli i knjige ne može se uništiti jer korespondira sa suvremenim načinom 

komuniciranja – internetom. „Zahvaljujući internetu Pečarića nije moguće 

ušutkati i zabraniti mu javno djelovanje“, zaključio je te dodao kako je ova knjiga 

dokaz da se „ni misao hrvatske slobode, ni volja naroda za suverenošću, ni pravo 

na istinu i budućnost ne mogu graditi na lažima i dezinformacijama“. 

 

Domazet Lošo: Ova knjiga potvrđuje da će vremena istine doći 

 

Komentirajući naslov, Domazet Lošo je ustvrdio je da od 1995. godine do danas 

nitko o tome nije se usudio progovoriti. „Nije to Milošević slučajno rekao – rekao 

je iz razloga jer u operaciji Oluja su Srbi uz pomoć Britanaca imali dva plana“, 

ocijenio je te dodao kako je plan B koji se dogodio izdavanjem zapovijedi za 

evakuacijom. „Milošević je tada definitivno shvatio da je izgubio rat s Hrvatima“, 

zaključio je Lošo te dodao da umjesto da se to u Hrvatskoj afirmira, to je 

prešućeno. Istaknuo je da je temelj hrvatske države 5. kolovoz, Dan pobjede i 

domovinske zahvalnosti, te kako ne samo da ga trebaju slaviti Hrvati već i Srbi. 

„Upravo zato jer su ih ti isti Hrvati spriječili da ne učine genocid 10 puta veći nego 

u Srebrenici – u Bihaću“, istaknuo je te dodao kako „ova knjiga potvrđuje da će 

vremena istine doći, isto kao što će doći vrijeme nacionalnih država“. Ustvrdio je 

da su Hrvati najveći antifašisti jer su porazili 2 totalitarna sustava – komunistički 

i četnički. „Hrvati su četiri puta spasili i obranili Bosnu i Hercegovinu, a ne 

dijelili“, ocijenio je te dodao kako su „prvi u povijesti Hrvati ti koji su spriječili 

genocid i vodili najčistiji rat u povijesti ratova“. Istaknuo je kako živimo u 

vremenima paradoksa, inverzije vrednota i razdoblju unutarnje agresije. „Problem 

danas Hrvatske i branitelja je što se nismo naučili pobjednički ponašati, a to znači 

biti svjestan onog što jesi“, zaključio je Domazet Lošo. Izvor: narod.hr 

 

http://kamenjar.com/fasisti-te-napadnu-okupiraju-a-kad-ih-pretvoris-u-zeceve-

proglase-te-fasistom/. 

 

Zapravo se čini kako sam zasluženo na crnim listama HRT-a kako tvrdi Mladen 

Pavković: 

 

… kako to da na ovoj televiziji, koju vodi nekakvi „posljednji nositelj Titove 

štafete“, nikada, ali baš nikada ne možemo čuti ni gledati hrvatske intelektualce, 

akademike poput Aralice, Jelčića ili Pećarića, ili redatelja Jakova Sedlara, a još 

manje one koji uređuju ili surađuju u „Hrvatskom slovu“, „Hrvatskom tjedniku“, 

na portalima poput „Direktno“ i tome slično? 

 

http://kamenjar.com/mladen-pavkovic-na-crnim-listama-hrt-a-jedino-su-hrvati-

tako-je-bilo-tako-je-i-sada/ 
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Naravno, meni je uvijek iznova šokantno kada vidim to sluganstvo Srbima. Još je 

veće kada su hrvatski branitelji od srpskih “hrabrih” vojnika napravili zečeve. Išlo 

je dotle da su čak htjeli povući I tužbu za genocid samo zato da Srbija ne bi bila 

optužena za genocid koji su načinili u Hrvatskoj I ne samo njoj. Naravno, to što 

su se najveća državna tijela stavila na stranu svojih gazda izostala je pravedna 

kazna, ali Srbija je ipak osuđena kao agresor koji je u cilju osvajanja izvršio niz 

genocidnih radnji. 

Da bi izliječili strašan kompleks da su sluge onima od kojih su branitelji napravili 

zečeve, stalno pokušavaju izjednačiti branitelje s ustašama, fašistima I sl. Do jučer 

je to bilo uvijeno, ali danas nastupaju otvoreno. 

To je jako dobro jer nova hrvatska vlast mora konačno vidjeti s kime ima posla i 

“slušati” što kažu srpske sluge. Naime, najbolji su ministri i drugi dužnosnici koje 

srpske sluge najviše napadaju! U ovom trenutku to je očiti ministar kulture dr. sc. 

Zlatko Hasanbegović. I svi bi se morali ugledati na njega! 

 

Akademik Josip Pečarić 

04. 02. 2016. 
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THOMPSONOV ZNAČAJ 

(Odgovor gđi Veri Primorac) 
 

Draga gđo Vera, 

 

Zahvaljujem Vam na lijepim riječima koje ste mi uputili. S obzirom da dobivam 

slična pisma i od drugih čitatelja mojih poruka, to mi doista puno znači, ali i 

obvezuje da nastavim sa svojim radom. 

 

Naslov:  Re: ZAŠTO BI TREBALO PODRŽATI KARAMARKA? 

Datum:  Sat, 11 Jun 2016 18:23:56 +0200 

Šalje:  Vera Primorac  

Prima:  Josip Pecaric <pecaric@element.hr> 

 

Dragi Josipe, 

 

Ne mogu a da Vam ne izrazim osobnu zahvalnost zbog svega što ste činili i što 

činite. Dirnuli ste me u srce svojim obraćanjem svima nama. Zato moram od srca 

reći: Iskreno Vam se divim. A onda i iskreno priznati: Bili ste mnogima, od samog 

početka, Zvijezda vodilja koja je visoko, i iznad svih ostalih, sjala i sjaji sve do 

sada. 

Bili ste mnogima , kada bi nam, ponekad, ""potonule lađe", svojim tekstovima, 

knjigama i porukama…i poticaj za dalju borbu. 

Kažete kako " treba mu odati priznanje što nas je i njegova pjesma održala (mislili 

ste na Thompsona i slažem se), ali i dodajem: 

Trebamo i Vama odati i priznanje i zahvalu. 

Bili ste nam i putokaz i inspiracija za sve ono što smo mi, tek male kapi, tome 

mogli doprinijeti. 

A Vi ste nam, vjerujte mi, svojim uradcima i osobnim angažiranjem, uvijek 

podizali moral i davali snage za naše djelovanje i pisanje. Pa, evo i sada, ali na 

jedan drugi način! 

Nisam bila član HDZ, moram priznati. Jer, moja jedina stranka uvijek je bila- 

Hrvatski narod. Ma gdje bio.  

Ali, sada, kao što i Vi naglašavate, treba biti uz Karamarka. Treba spriječiti 

"antifašističke" vampire da se ponovo vrate na vlast i da nam ponovo piju krv i 

žive na našoj grbači.  

Zbog toga sam se odlučila, baš sada, učlaniti u HDZ, iako pod stare dane i ne baš 

dobrog zdravlja. Jer, ako nešto ne učinim, čini mi se da ću od bijesa-puknuti. 

Ne će NAS i ne će ME- slomiti.  

Zato sam, upravo zbog Vas, odlučila i ponovo pisati o svemu o čemu i treba pisati. 

O svim izdajicama koje su se prodavale i prodaju " za Judine škude". O svima 

onima koji nas kradu i rasprodaju. O svima onima koji nas žele raseliti i uništiti i 

moralno i materijalno. 

mailto:pecaric@element.hr
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O svima onima koji nam žele nametnuti neke druge vrijednosti-i kulturne i 

duhovne. 

Ali, ne će ići!!! Hrvati jesu trpeći, ali kada se čaša žući prelije, nitko nam tada ne 

može stati na put. 

Nazivaju nas fašistima. 

Naše domoljublje im je ustaštvo. 

Izruguju se Lijepom našom. 

Napadaju branitelje. 

Kažu kako nam se u grudima skriva ustaška zmija. 

Smeta im „Za dom spremni! 

A zar netko normalan može postojati a ne biti spreman… za svoj DOM i 

DOMOVINU? 

Lako im je bilo prije, moram priznati, manipulirati s narodom. Ali nema više! 

Istina je isplivala na svijetlo dana. U velikoj mjeri, zahvaljujući i Vama i Vašoj 

neizmjernoj ljubavi i odanosti prema Hrvatskoj i Hrvatima. 

HVALA VAM!!! 

Iskreno i s velikim poštovanjem, 

Vera Primorac 

 

Međutim, treba uvijek voditi računa da je mali broj ljudi do kojih dopiru moji 

tekstovi i da se moj doprinos ne može uspoređivati s doprinosom onih koji su na 

javnoj sceni stalno napadani, a s druge strane su dostupni svima i svojim porukama 

biti uzor svim našim ljudima kojima je Hrvatska u srcu. 

Što se tiče mog teksta o Karamarku ili bilo kome koga napadaju srpske sluge u 

RH poruka je jasna: 

Kada oni napadaju nekog Hrvata – TREBA GA BRANITI. A sami sa sobom 

trebaju raščistiti jeste li dovoljno pametni pa razumijete zašto ga napadaju oni koji 

ne vole Hrvatsku ili ne razumijete.  

Kamo sreće da su to shvatili mnogi državotvorni Hrvati kada je nakon 

prošlogodišnjeg koncerta u Kninu nastavljen dugogodišnji napad na Thompsona. 

U subotu smo dr. sc. Josip Stjepandić i ja bili gosti biskupa Košića u Sisku 

na Thompsonovom humanitarnom koncertu. Desetak tisuća ljudi okupilo se 

ispred sisačke katedrale kako bi podržalo potrebite studente Biskupijske 

zaklade „Fra Bonifacije Ivan Pavletić“. Drugi puta u godinu i pol dana brojni 

Siščani i gosti pristigli iz cijele Hrvatske i ovoga su puta pokazali svoje veliko 

srce i želju za pomoći. Bilo je sjajno biti među tim ljudi, pogotovu što je bilo 

puno mladih.  

http://narod.hr/kultura/foto-thompson-pjevao-sisku-pred-deset-tisuca-ljudi-

stipendije-studentima  

Meni je posebno bilo drago jer Thompsonov koncert počinje Tuđmanovim 

govorom, a dr. sc. Marko Tokić sa Sveučilišta u Mostaru je svojevremeno 

konstatirao kako moja Hrvatska ima četiri stupa: Tuđman, Dario Kordić, 

Thompson i biskup Košić.  

  

http://narod.hr/kultura/foto-thompson-pjevao-sisku-pred-deset-tisuca-ljudi-stipendije-studentima
http://narod.hr/kultura/foto-thompson-pjevao-sisku-pred-deset-tisuca-ljudi-stipendije-studentima
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Kamo sreće da su neki državotvorni Hrvati razumjeli što se događa s našom 

Peticijom ZDS, kojom smo branili Thompsona, „Bojnu Čavoglave“ i naše 

HOSovce. Kao što sam napisao u tekstu koji komentirate:  

„Bilo kako bilo, tada se pokazalo kako su i državotvorni Hrvati – zbog vlasti – 

spremni izdati one koji su nam svojom krvlju izborili slobodu. Tada su krenuli u 

poraz, nastavilo se s istim ponašanjem na izborima...“ 

Nije im ništa govorila ni činjenica da su svi koji su nas napadali izbjegavali reći 

da smo našim Pismom branili Thompsona, „Bojnu Čavoglave“ i HOS. 

Čini se da su sada shvatili da svi oni koji napadaju Thompsona zapravo iskazuju 

svoju mržnju prema hrvatskom narodu i hrvatskoj državi. Postali su – nadam se – 

svjesni da količina mržnje prema Thompsonovim domoljubnim pjesmama i njemu 

samo pokazuje koliko je Thompson velika zaprjeka srpskim slugama u ostvarenju 

njihovih protuhrvatskih ciljeva. 

Možda su oni koji nisu ljetos branili Thompsona, „Bojnu“ i HOS razumjeli o čemu 

se radi sada kada je na red došla i Thompsonova pjesma „Lijepa li si“. 

Predsjednica kaže 

“Obožavam slušati Thompsona, a slušala sam ga često u automobilu s mojom 

djecom dok su bila mala”, rekla je Kolinda Grabar Kitarović i dodala da ju je 

pjesma ‘Lijepa li si’ uvijek podsjećala na domovinu dok je radila izvan Hrvatske. 

http://kamenjar.com/kolinda-grabar-kitarovic-obozavam-slusati-thompsona/  

Tomislav Karamarko: 

‘Danas smo svi uz Vatrene. Želim vam da pokažete junačko srce i da uz 

gromoglasnu podršku s tribina pokažete zašto smo nogometna nacija!’ – 

objavljeno je na glavnom mrežnom profilu Tomislava Karamarka, a na tu je 

rečenicu pridružen i video clip pjesme ‘Lijepa li si’. 

Miljan Brkić: 

Iskrene čestitke hrvatskoj reprezentaciji na igri, Vedranu Ćorluki želim brzi 

oporavak od svih udaraca koje je danas primio, a navijači čekaju i na tribinama i 

pred ekranima nove prilike za navijanje: 

“Sve bih dao da je vidim 

ponosnu i lijepu k’o u snovima 

sve bih dao da je vidim i opet bih spreman stao, svoj bih život dao” 

Nadajmo se da je to vrlo važan ali prvi korak u ponašanju naših političara koji 

žele biti hrvatski političari. Mnogo je važnije kada će oni iz obrane preći u napad 

na one od kojih su hrvatski branitelji u Domovinskom ratu napravili „zečevima“ 

i one koje te „zečeve“ i danas podržavaju i služe im!  

Pročitajte i kako su Hrvati Francuske stali u obranu Thompsonove navijačke 

pjesme ‘Lijepa li si’ (naravno, ne možemo očekivati da je to podržao tamošnji 

veleposlanik, pa njegov otac je počeo hajku na Thompsona prije petnaestak 

godina): 

http://narod.hr/clanak/procitajte-hrvati-francuske-stali-obranu-thompsonove-

navijacke-pjesme-lijepa-li-si  

Zvonimir Hodak u današnjoj kolumni piše: 

http://kamenjar.com/kolinda-grabar-kitarovic-obozavam-slusati-thompsona/
http://narod.hr/clanak/procitajte-hrvati-francuske-stali-obranu-thompsonove-navijacke-pjesme-lijepa-li-si
http://narod.hr/clanak/procitajte-hrvati-francuske-stali-obranu-thompsonove-navijacke-pjesme-lijepa-li-si
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Druga pomalo zaboravljena tema je priglupa diverzija koja je osvanula 12. lipnja 

2015. g., na travnjaku stadiona na Poljudu. Prisjetimo se uznemirujućeg ubojstva 

koje se ne tako davno dogodilo u Splitu kada je na Marjanu ubijena meksikanska 

turistkinja. Bez značajnih tragova i što je još važnije bez vidljivog motiva splitska 

policija riješila je slučaj. Ubojica je već iza rešetaka. Kad pišem ovu kolumnu, 

točno je godinu dana od kada je neki “desničarski ustašoid“ nanio veliku štetu 

demokratskom imidžu Lijepe Naše. Prošla je godina dana, a od nacističkog 

diverzanta ni traga. Naravno, logikom naših još iz Juge istreniranih medija 

svastiku je mogao nacrtati samo zadrti ognjištar koji, kad god dolazi kući nakon 

utakmice, pozdravlja sve oko sebe sa “Za dom spremni!“. Intelektualni proleteri, 

odnosno novinari, žestoko su napali “nepoznatog junaka“, očito fašista koji je 

bacio sjenu na sjajne NOB tradicije nepokorenog Splita. Došao “fašist“ ili 

nekadašnji ”narodni neprijatelj” i pod okriljem noći nacrtao zloglasni nacistički 

znak. Jednostavno, zar ne? Upozorava me gospodin Ervin Lapena na brojne 

nelogičnosti pa čak i gluposti u ovoj diverziji. Motiv je danas jasan svima, osim 

tipovima kao sto je Berto Šušak i Nada Hren. Cilj je bio diskreditirati tobožnju 

“ustašku zmiju“ koja nesmetano plaši hrvatske antife. Nitko nije ni spomenuo da 

se tu radilo o tehnološki i sigurnosno vrlo složenom procesu. “Ucrtavanje“ u 

travnjak svastike velikih dimenzija da bi ona bila lako uočljiva predstavlja 

tehnički, tehnološki i sigurnosno vrlo komplicirani pothvat. Za to je potrebno 

stručno hortikulturno znanje, vještina i iskustvo, tehnička oprema i sredstva, 

herbicid i dovoljno vremena da se čitava operacija provede, a da bi “nacist“ mogao 

na vrijeme nestati.Za takav sinopsis potrebna je odgovarajuća logistička potpora 

te sigurnosno-obavijesni uvjeti. Kad još uzmemo u obzir neosporne činjenice da 

je stadion na Poljudu ograđen, da postoje danonoćni čuvari, da postoji 80 

nadzornih kamera i da nitko nepozvan ne može ući ni izaći, onda se može 

zaključiti kako se radi o savršenom scenariju koji je briljantno proveden. Sad se 

postavlja pitanje tko je mogao, neopažen od 80 kamera, unijeti na travnjak 

tehničku opremu, sredstva i posudu sa herbicidom te imati dovoljno vremena da 

sve to izvede i na kraju da neopažen i nesnimljen sve to iznese sa stadiona? 

Hrvatska se našla na naslovnicama liberalne Europe. Splitski orjunaši mogli su uz 

bevandu zadovoljno zapaliti duvan, a Ante Tomić, Jurica Pavičić, Boris 

Dežulović, Branimir Pofuk, Jelena, Rada, Sanja i slični likovi mogli su još jednom 

poslati u “cijeli svijet“ poruku kako njihov antifašizam treba braniti i hraniti 

dodatnim eurima kako bi se oi ovdje i dalje borili za ljudska prava i demokraciju. 

Danas je 12. lipanj ljeta Gospodnjeg 2016.g., a tko je zamislio i realizirao 

antihrvatsku diverziju na Poljudu ne znamo i vjerojatno nikada nećemo ni 

doznati? Dočim je daleko zahtjevniji, teži i zamršeniji slučaj nesretne Meksikanke 

riješen u roku ”odmah”. 

http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/lovostaj-na-ina-u-prestao-je-

kada-je-lijes-s-tudmanom-spusten-u-zemlju-na-mirogoju-930063  

Mali ispravak prve rečenice. Predsjednica već i ponavlja zahtjev da se konačno 

uhvate počinitelji diverzije na Poljudu!  

http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/lovostaj-na-ina-u-prestao-je-kada-je-lijes-s-tudmanom-spusten-u-zemlju-na-mirogoju-930063
http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/lovostaj-na-ina-u-prestao-je-kada-je-lijes-s-tudmanom-spusten-u-zemlju-na-mirogoju-930063
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„Prije godinu dana, podmuklo, pod okriljem noći, iscrtana je svastika na Poljudu. 

Uvjerena sam da to nije učinio nitko tko voli svoju Domovinu. Ponovno pozivam 

nadležne institucije, prije svih MUP, da pronađu počinitelje, a prave navijače da 

pokažu kako se navija za našu Hrvatsku.“ 

http://narod.hr/clanak/predsjednica-pozvala-prave-navijace-da-pokazu-se-navija-

nasu-hrvatsku  

Sigurno je u pravu ako vjeruje da će tako jednostavnije izbiti na vidjelo koje su 

osobe iz vrha srpskih slugu u RH izravno upletene u ovu protuhrvatsku akciju. 

Oni kojima je to trebalo poslužiti da s optužbe hrvatskog naroda na ustašluk 

preokrenu na optužbu za fašizam. Nekako mi se čini da su i oni postali svjesni da 

im u narodu optužba za ustašluk ništa ne znači jer je već očita podjela u RH na 

one koji su ustaše i one koji su srpske sluge. Drugim riječima, čini se da je 

mnogima postalo jasno da je mnogo ogavnije biti srpski sluga jer je još i čuveni 

kineski filozof i ratnik Sun Tzu one koji rade protiv svog naroda nazvao 

najogavnijim ljudima! 

Hoće li i Predsjednica i Karamarko shvatiti kako su važniji branitelji, HOS, 

Thompson i „Bojna Čavoglave“, pa i Joe i njihov ZDS pa se konačno suprotstaviti 

ogavnim napadima na veliki broj Hrvata tako što će sve one koji ih napadaju zbog 

pozdrava ZDS optužiti za pružanje potpore velikosrpsko fašističkoj agresiji na 

RH, tj. optužiti njih za fašizam – vidjet ćemo: 

http://www.dnevno.hr/uncategorized/za-dom-spremni-vikali-navijaci-hrvatska-

ih-popljuvala-929963  

U subotu sam s Markom mogao popričati i vidjeti kako isto mislimo i o činjenici 

kako se mnogi bezuspješno trude da ljude uvjere kako se trebaju odreći sebe samih 

– tj. pozdrava ZDS. Umjesto da objasne istinu u ulozi ZDS u Domovinskom ratu 

i to da ZDS napadaju oni koji su bili na strani agresora.  

Pogledajte/poslušajte slijedeća dva linka: 

MILANOVIĆ STAO U OBRANU MAŽIĆA, SVOG FAŠISTE  

11. lipnja 2016.11. lipnja 2016.  

Zoran Milanović stao u obranu Marija Mažića ujedno i člana mladeži SDP-a 

Sisak. Za RTL televiziju je ukratko izjavio “Ne vidim čemu hajka na Marija 

Mažića , njegovo je legitimno pravo tražiti zabranu nečega što nas sviju vrijeđa 

zaključio je Milanović ” . 

Znači li ova izjava predsjednika SDP -a Zorana Milanovića da i njega vrijeđa 

pjesma Lijepa li si Marka Perkovića Thompsona ostavljamo vama na zaključak! 

Ovo je ujedno , usuđujemo se reći presedan u novijom povijesti Hrvatske . 

http://www.gradjanska-akcija-official.com/milanovic-stao-u-obranu-mazica-

svoga-fasiste/  

Milanović i SDPovci slave 1.maj uz Thompsonov hit 'Lijepa li si', u Čakovcu 

https://www.youtube.com/watch?v=Usjv3bLtoGY  

Slave uz pjesmu koja ih vrijeđa. Oni su izbor mnogih koji im na izborima daju 

svoj glas! Pa samo srpskim slugama može smetati pjesma „Lijepa li si“, zar ne? 

Što bi rekao Sun Tzu – najogavniji ljudi.  

http://narod.hr/clanak/predsjednica-pozvala-prave-navijace-da-pokazu-se-navija-nasu-hrvatsku
http://narod.hr/clanak/predsjednica-pozvala-prave-navijace-da-pokazu-se-navija-nasu-hrvatsku
http://www.dnevno.hr/uncategorized/za-dom-spremni-vikali-navijaci-hrvatska-ih-popljuvala-929963
http://www.dnevno.hr/uncategorized/za-dom-spremni-vikali-navijaci-hrvatska-ih-popljuvala-929963
http://www.gradjanska-akcija-official.com/milanovic-stao-u-obranu-mazica-svoga-fasiste/
http://www.gradjanska-akcija-official.com/milanovic-stao-u-obranu-mazica-svoga-fasiste/
http://www.gradjanska-akcija-official.com/milanovic-stao-u-obranu-mazica-svoga-fasiste/
https://www.youtube.com/watch?v=Usjv3bLtoGY
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Kako netko tko vjeruje da voli Hrvatsku može biti u bilo čemu zajedno s ovakvim 

ljudima? Ako jesi – razmisli malo. Možda i shvatiš u čemu i zašto griješiš- Jednom 

sam rekao nekim našim intelektualcima kada su napadali Tuđmana: 

Možda će te za desetak godina i razumjeti zašto je to Tuđman uradio! 

Draga gđo Primorac, možda sam Vam pojasnio razloge zašto sam napisao tekst  

ZAŠTO BI TREBALO PODRŽATI KARAMARKA? 

Biskup me pitao zašto ga i ranije nisam napisao?  

Jednostavno zato što su ga sada počeli napadati oni koji su ga do jučer podržavali. 

Spremni su odreći se i najboljeg ministra dr. sc. Zlatka Hasanbegovića iako im je 

stranka na Saboru svojim glasovanjem dala do znanja da treba ići putem kojemu 

je danas simbol ministar Hasanbegović. Da i ne spomenem kako im je dobra 

zamjena za njega Pupovac: 

http://www.dnevno.hr/vijesti/dnevni-detektor/vlada-s-pupovcem-znaci-da-je-

stepinac-zlocinac-pokolj-hrvata-u-srbu-junacki-cin-branitelji-kriminalci-a-

hrvatski-narod-genocidan 

http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/prebrojavanje-krvnih-zrnaca-politicka-

korektnost-i-izdaja-hrvatske 

Moj tekst iskazuje nadu da će Karamarko to shvatiti i krenuti oštro tim putem. 

Čini mi se da sadašnja potpora Thompsonu koju daju danas i Predsjednica i 

Karamarko i Brkić pokazuje da su shvatili poruku danu u tom mom tekstu (malo 

da sam sebi laskam) odnosno da su napokon sami zaključili isto što sam rekao u 

njemu! 

Hvala Vama draga gđo Primorac 

Iskreno i s velikim poštovanjem, 

Akademik Josip Pečarić 

P.S. Ako ništa drugo valjda vide kako je HOS prisutan u Francuskoj i ne samo sa 

ZDS. Zapravo ZDS je i na taj način tamo: 

 

NICOLIER NA TRIBINAMA 

 

FRANCUSKA SLAVI HRVATSKOG HEROJA: Merci, Jean Michel 

Nicolier! 

 

Snježana Vučković, Ponedjeljak, 13. Lipanj 2016 

 

Ovaj navijački potez naišao je na odobravanje hrvatskih branitelja koji žale 

za činjenicom da je veliki Jean Michel francuskoj javnosti uglavnom 

nepoznat, dok Hrvatska ne propušta priliku zahvaliti mu se. 

Hrvatski navijači su tijekom nogometne utakmice razvukli transparent na kojem 

je pisalo “Merci, Jean Michel Nicolier”. 

Tako su Francuzima, ali i cijeloj Europi, ukazali na heroja koji se kao strani 

dragovoljac priključio obrani Hrvatske i Vukovara. 

http://www.dnevno.hr/vijesti/dnevni-detektor/vlada-s-pupovcem-znaci-da-je-stepinac-zlocinac-pokolj-hrvata-u-srbu-junacki-cin-branitelji-kriminalci-a-hrvatski-narod-genocidan
http://www.dnevno.hr/vijesti/dnevni-detektor/vlada-s-pupovcem-znaci-da-je-stepinac-zlocinac-pokolj-hrvata-u-srbu-junacki-cin-branitelji-kriminalci-a-hrvatski-narod-genocidan
http://www.dnevno.hr/vijesti/dnevni-detektor/vlada-s-pupovcem-znaci-da-je-stepinac-zlocinac-pokolj-hrvata-u-srbu-junacki-cin-branitelji-kriminalci-a-hrvatski-narod-genocidan
http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/prebrojavanje-krvnih-zrnaca-politicka-korektnost-i-izdaja-hrvatske
http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/prebrojavanje-krvnih-zrnaca-politicka-korektnost-i-izdaja-hrvatske
http://www.dnevno.hr/domovina/francuska-slavi-hrvatskog-heroja-merci-jean-michel-nicolier-930103
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Ovaj navijački potez naišao je na odobravanje hrvatskih branitelja koji žale za 

činjenicom da je veliki Jean Michel francuskoj javnosti uglavnom nepoznat, dok 

Hrvatska ne propušta priliku zahvaliti mu se. 

Jedna od tih prilika, možda i najbolja do sada, na nogometnim tribinama ovog 

velebnog natjecanja, pokazala je da se poginuli Jean – ne zaboravlja… 

http://www.dnevno.hr/domovina/francuska-slavi-hrvatskog-heroja-merci-jean-

michel-nicolier-930103 

 

13. 06. 2016. 

  

http://www.dnevno.hr/domovina/francuska-slavi-hrvatskog-heroja-merci-jean-michel-nicolier-930103
http://www.dnevno.hr/domovina/francuska-slavi-hrvatskog-heroja-merci-jean-michel-nicolier-930103
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OTVORENO PISMO VRHOVNOM I  

USTAVNOM SUDU RH 
 

Poštovani sudci Vrhovnog i Ustavnog suda RH, 

 

Poslije dva pisma Ustavnom sudu sada se obraćam i Vrhovnom sudu. Naime u 

prvom pismu smo upozorili kako „u najcrnjoj maniri iz vremena komunističke 

diktature Općinsko državno odvjetništvo u Zagrebu tvrdi kako je Šimunić bio 

svjestan da uzvik “Za dom” uz odzdrav “Spremni” simbolizira službeni pozdrav 

za vrijeme totalitarnog režima Nezavisne države Hrvatske odnosno da kao takav 

predstavlja manifestaciju rasističke ideologije, prijezir prema drugim ljudima 

zbog njihove vjerske i etničke pripadnosti te trivijaliziranje žrtava zločina protiv 

čovječnosti.“ Ustavni sud nije odgovorio na to pismo, a onda je došla i odluka 

Visokog upravnog suda. Prihvatio je žalbu državnog odvjetništva kojom je i ovaj 

sud samo potvrdio lažne i uvredljive tvrdnje Općinskog državnog odvjetništva jer 

je dobro poznato kako je ZDS bio službeni pozdrav postrojbi HOS-a u 

Domovinskom ratu, a koristili su ga i mnogi drugi branitelji. 

Doista, kao u najcrnjim komunističkim vremenima imamo sudove koji znaju i 

sude ljude zbog onoga što oni misle. Ustavni sud nije reagirao ni na drugo pismo. 

Povod ovom trećem pismu je neuobičajena činjenica da jedan od dva najviša suda 

u RH ne štiti onaj drugi, kada mu već ne smetaju presude kao u boljševičkim 

sudnicama. 

O čemu se radi? 

Naš poznati odvjetnik Zvonimir Hodak u svojoj kolumni u dnevno.hr 29. 08. 

2016. piše: 

Slavica Lukić, pravomoćno osuđena novinarka zbog kaznenog djela sramoćenja, 

opet huška u Jutarnjem. Meta je sad već bivši Načelnik policijske postaje u Kninu 

Miljenko Lelas. Njegov je krimen što nije kazneno prijavio DORH-u HOS-ovu 

postrojbu zbog njezinog ratnog pozdrava ”ZDS”. Slavica je iznenađena i 

uvrijeđena jer Lelas, hrvatski branitelj, nije dobio nečasni otpust iz policije. Za 

nju je ZDS ustaški pozdrav, a ne HOS-ov službeni ratni pozdrav koji je ta 

postrojba rabila kroz čitav Domovinski rat. Branio sam od 1991.g. do kraja 

1993.g. preko 50 članova HOS-a, sve dok presudom Vojnog suda u Zagrebu u 

predmetu Dedaković, Paraga i Đapić nije utvrđeno da je HOS regularni dio 

Hrvatske vojske sa svim svojim simbolima pa tako i s pozdravom ZDS. Kako sam 

bio branitelj sve trojice okrivljenika, a presudu je potvrdio i VSH, mogu je 

dostaviti novinarki Lukić da prestane lutati bespućima komunističke prošlosti.  

Da se poslužim Hodakovim riječima očito je da neki sudovi u RH „lutaju 

bespućima komunističke prošlosti“. Kako im je pri tome nebitno što im pri tome 

ništa ne znači ni spomenuta potvrda VSH. Zar se time ti sudovi ne rugaju i 

Vrhovnom sudu RH? 

Mislim da VSRH u USRH moraju objasniti sudcima u RH kako je današnja 

hrvatska država nastala u Domovinskom ratu, pa njihove presude onoga što ljudi 
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imaju u svojim glavama moraju barem voditi računa o tome, kada se već ne mogu 

osloboditi od boljševičkog suđenja onome što ljudi misle. 

 

S poštovanjem, 

 

Akademik Josip Pečarić 

 

30. 08. 2016. 
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DNEVNIK U ZNAKU ‘ZA DOM SPREMNI’, ZAGREB, 

2017. 
 

HNES U BILTENU SNS-A 
 

Hrvatsko nacionalno etičko sudište (HNES) je 18. 04. 2015. etički osudilo za 

veleizdaju Vesnu Pusić, Stjepana Mesića i Milorada Pupovca. Te etičke osude, 

dakle i osudu Milorada Pupovca možete pronaći na: 

http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/veliki-dan-za-hrvate-osudeni-stjepan-

mesic-vesna-pusic-milorad-pupovac-793979  

http://kamenjar.com/hrvatsko-nacionalno-eticko-sudiste-osudilo-vesnu-pusic-

stjepana-mesica-milorada-pupovca/ 

Zato je prirodno i HNES našao u popisu onoga što je vrijedno u RH po mišljenju 

Srpskog narodnog vijeća i Vijeća srpske nacionalne i manjine Grada Zagreba u 

njihovom godišnjem biltenu pod naslovom "Govor mržnje i nasilje prema Srbima 

u 2015." 

"Hrvatsko nacionalno etičko sudište, osnovano 2014., u nekoliko održanih javnih 

“sudskih rasprava” osudilo je nacionalnu izdaju niza osoba iz javnog života. 

Podsjetimo, predsjednik Hrvatskoga nacionalnoga etičkog suda je Zvonimir 

Šeparović, bivši ministar pravosuđa i vanjske politike u HDZ-ovoj vladi, a tu su i 

bivši političari Zdravko Tomac i Ante Beljo, biskup Valentin Pozaić, povjesničar 

Josip Jurčević, odvjetnik Željko Olujić, predsjedničin savjetnik za branitelje Ante 

Deur, akademik Josip Pećarić (misle na mene, op. Josip Pečarić), Vlado Iljkić iz 

Stožera za obranu hrvatskog Vukovara i drugi. U aprilu 2015. Sudište je 

“presudilo” bivšem predsjedniku Stjepanu Mesiću, bivšoj ministrici Vesni Pusić 

i saborskom zastupniku Miloradu Pupovcu. “Teško je predvidjeti učinak ove 

presude, ali jedno je sigurno: ovakve osobe ne bi trebale obnašati dužnosti koje 

danas obnašaju. Vesna Pusić počela je još kao mlada osoba raditi protiv hrvatskih 

nacionalnih interesa, a što se tiče Stjepana Mesića, on je zajedno s Pusić stao na 

stranu Srbije i krenuo izjednačavati žrtve s agresorima (…) S druge strane, imamo 

Milorada Pupovca koji zloupotrebljava svoju saborsku poziciju za širenje 

četničkih ideja, optužen je za četničku veleizdaju…”, objasnio je ovu odluku 

Zvonimir Šeparović u razgovoru za Dnevno.hr. Početkom novembra u Koncertnoj 

dvorani Vatroslav Lisinski u Zagrebu održali su novo “suđenje” na kojem je za 

“genocid i druge zločine nad Hrvatima” osuđen Josip Broz Tito. U Lisinskom je 

osuđen i premijer Zoran Milanović, a skupu je prisustvovao biskup Valentin 

Pozaić, glumac Božidar Alić, Zdravko Tomac te osuđeni ratni zločinac Dario 

Kordić. Kako prenose mediji, oko 3.000 uzvanika skandiralo je “Za dom 

spremni”." 

Ako se sjetimo da je teksta o spomenutim etičkim osudama u dnevno.hr bio  

http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/veliki-dan-za-hrvate-osudeni-stjepan-mesic-vesna-pusic-milorad-pupovac-793979
http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/veliki-dan-za-hrvate-osudeni-stjepan-mesic-vesna-pusic-milorad-pupovac-793979
http://kamenjar.com/hrvatsko-nacionalno-eticko-sudiste-osudilo-vesnu-pusic-stjepana-mesica-milorada-pupovca/
http://kamenjar.com/hrvatsko-nacionalno-eticko-sudiste-osudilo-vesnu-pusic-stjepana-mesica-milorada-pupovca/
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VELIKI DAN ZA HRVATE: Osuđeni Stjepan Mesić, Vesna Pusić i Milorad 

Pupovac! Očito je to veliko priznanje potpuno zasluženo, zar ne? 

 

Naravno mnogi prozvani izražavaju svoje zadovoljstvo zbog toga. Tako i na 

portalu direktno.hr kažu:  

Srpsko narodno vijeće i Vijeće srpske nacionalne i manjine Grada Zagreba izdali 

su godišnji bilten pod naslovom "Govor mržnje i nasilje prema Srbima u 2015." 

Bilten, u kojem se navode da je proteklu godinu obilježilo "povećanje broja 

fizičkih napada i prijetnji umjerenih prema Srbima u Hrvatskoj te uništavanje 

imovine u njihovom vlasništvu", također je prepun prozivki. Prozvana je i 

Predsjednica RH, kao i njen popis počasnih gostiju na inauguraciji, ali i kolumna 

Ivana Blažićka na našem portalu.  

Zato su s portala pitali za mišljenja o tome dva naša istaknuta odvjetnika i članova 

HNES-a Željka Olujića i Zvonimira Hodaka. 

U tekstu 'SRBIN PO PROFESIJI' - OLUJIĆ: PUPOVČEV PAMFLET 

POLUPISMEN JE URADAK I SVOJEVRSTAN GOVOR MRŽNJE 

(direktno.hr, 10.03.2016) dani su Olujićevi komentari: 

"Prije svega drago mi je da sam svrstan u grupaciju gospodina Pupovca, no to 

ukazuje na sve ono što oduvijek i govorim. Radi protiv srpske manjine u RH, 

ovakvim animozitetima postiže kontra efekt. To je prije svega vađenje iz konteksta 

pojedinih ljudi koji su istaknuti, pa tako i moja malenkost. Hrvatsko nacionalno 

etničko sudište proglasilo ga je krivim za veleizdaju što je iznijeto u presudi, a 

dostavili smo to medijima i gospodinu Pupovcu. On je i dalje, umjesto da se na 

određen način ispravi, u doslovnom značenju kako sam ga prozvao – Srbin po 

profesiji. To je nešto što ukazuje, ne da on brine o nacionalnoj manjini i njihovim 

interesima već isključivo materijalnim i permanentnom širenju države koja je 

devedesetih srušena i više ne postoji, a to je Jugoslavija", rekao je Olujić. 

Je li bilten svojevrstan govor mržnje? 

 

"On je ono što sam rekao i kad ga se pomno iščita pomnije, taj pamflet je 

polupismen uradak. Da ne analiziram, nisu u stanju napisati jednu prosto 

proširenu rečenicu. I svojevrstan je govor mržnje, tužno je da se na čistac izvodi 

jedna nacionalna manjina i da se pokušava svaditi s ostatkom. To je katastrofalno 

za manjinu koju zastupa Pupovac", zaključio je Olujić. 

http://direktno.hr/en/2014/direkt/41666/Oluji%C4%87-Pupov%C4%8Dev-

pamflet-polupismen-je-uradak-i-svojevrstan-govor-mr%C5%BEnje.htm  

Zvonimir Hodak u tekstu ETNOBIZNIS - PROZVANI HODAK O BILTENU: 

SPRDANJE S NAŠOM HIMNOM JE ŠTO - GOVOR LJUBAVI? (dnevno.hr, 

10.03.2016.) kaže: 

"Osobno mislim da je to pamflet i to prilično jeftin! Od 22 nacionalne manjine u 

RH samo jedna manjina doživljava prijetnje, šikaniranje. Prema samo jednom 

manjini je uperen govor mržnje čak i da je to istinito bilo bi previše i isforsirano 

od Pupovca, Novosti... U tom pamfletu od 70-80 stranica našao se svatko tko je 

spomenuo Pupovca i na popisu potencijalnog širitelja mržnje. Brkić je rekao da 

http://direktno.hr/en/2014/direkt/41666/Oluji%C4%87-Pupov%C4%8Dev-pamflet-polupismen-je-uradak-i-svojevrstan-govor-mr%C5%BEnje.htm
http://direktno.hr/en/2014/direkt/41666/Oluji%C4%87-Pupov%C4%8Dev-pamflet-polupismen-je-uradak-i-svojevrstan-govor-mr%C5%BEnje.htm
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'u Hrvatskoj nitko nije ugrožen i nikom se ne prijeti, a oni koji misle da je opasno, 

neka ode tamo gdje neće biti ugrožen'. Ta je izjava odmah proglašena govorom 

mržnje. Australski premijer je rekao da tko ne prihvaća običaje, ne sviđa im se 

Australija i neprekidno cmizdre, neka odu tamo od kud su i došli, ako im je loše. 

Nitko Australiju zbog toga ne može proglasiti filoustaškom. Oni koji žive u toj 

zemlji, ili su građani te zemlje ili politički građani, oni koji žive u Hrvatskoj ne 

trebaju biti građani države. Odnosno, država iz koje su došli nakon izgubljenog 

rata cmizdre i plaču, i tuže se međunarodnoj zajednici. Ako im se odgovori 

pristojno i konkretno kao što je Brkić napravio, opet skaču da je govor mržnje! 

Zašto Australci i Britanci mogu reći ako vam se ne sviđa, vratite se od kuda ste 

došli? Kako mogu i Nijemci reći migrantima da ako im se ne sviđa u Njemačkoj 

da se vrate od kud su stigli? Svima je to dozvoljeno samo ne Hrvatima! Nitko ne 

bi primjetio govor mržnje ako se ne uputi Pupovcu jer onda nastupa lijeva 

medijska faranga, odmah su iznenađeni i uvrijeđeni", rekao je Hodak. 

 

Je li bilten svojevrstan govor mržnje? 

 

"Čak ga ne bih tako nazvao... To je tužakanje, s obzirom da je preveden na 

engleski jezik da se međunarodnoj zajednici pokaže da je neodrživo težak položaj 

Srba u RH. Nigdje se ne spominje pravi govor mržnje u Novostima gdje su se 

narugali hrvatskoj himni. To nije navedeno kad živite s jednim narodom kojeg ste 

nedavno okupirali, a sad živite u toj državi i sprdate se njihovom himnom, to je 

govor ljubavi. Naravno, to je etnobizis! Što bolje prodati svoju poziciju s 

materijalnog aspekta ili kunskog sve u okviru harange i hajke protiv srpskog 

naroda. Kako bi se onda trebali ponašati prema Pupovcu? Neki Srbi su bili u 

Domovinskom ratu, i oni su marginalizirani. Oni se smatraju čudacima, to su ljudi 

koji su shvatili da je Hrvatska njihova zemlja. Politički Hrvati žele u miru živjeti 

u Hrvatskoj, dok Pupovac i njegova kamarila žele daleko više od suživota", 

naglasio je Hodak. 

 

Shvaćate li bilten ozbiljno? 

 

"Spominje se govor mržnje što sam savjetovao Branimiru Glavašu da tuži 

Pupovca jer ga je nazvao ratnim zločincem. Kad je Vrhovni sud ukinuo 

pravomoćnu presudu ne može ga se nazivati ratnim zločincem dok sud ne potvrdi. 

Nema više presude, više ne može biti proglašen krivim. Pošto sam pisao, da bi 

Glavaša mogao tužiti jer ga proglašava ratnim zločincem, odmah sam na listi 

osoba koje šire govor mržnje", zaključio je Hodak. 

 

Podsjetimo, u Biltenu se Hodak spominje kao potpisnik Peticije ZDS a u 

spomenutom tekstu na dnevno.hr navodi i slijedeće: "Drugi kolumnist, odvjetnik 

Zvonimir Hodak, putem istog medija sredinom februara savjetovao je Branimiru 

Glavašu da tuži Pupovca zato što ga je nazvao ratnim zločincem".  
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http://direktno.hr/en/2014/direkt/41653/Prozvani-Hodak-o-biltenu-Sprdanje-s-

na%C5%A1om-himnom-je-%C5%A1to---govor-ljubavi.htm  

Novi član HNES-a Kazimir Mikašek-Kazo također je reagirao na Bilten pa u 

tekstu REGISTAR IZDAJNIKA MILORADA PUPAVCA (kamenjar.com, 09. 03. 

2016.) među ostalim kaže: 

 

Etičke osude koje je izreklo HNES za razliku od Pupavčevog pamfleta vrve 

etičkim, ali i utuživim dokazima protiv pojedinaca koji su na ovakav i onakav 

način izdali hrvatske nacionalne interese. HNES nije nacionalno obojio svoje 

etičke osude! Naprotiv među optuženima i osuđenima nesrazmjerno je više 

građana hrvatske nacionalnosti nego srpske nacionalnosti.  

Čini se da je kap u Pupavčevoj čaši mržnje i bijesa upravo prelila presuda HNES-

a, presuda Vojmiru Stanimiroviću, gdje je preciznim dokazima utvrđena njegova 

odgovornost kao suučesnika u zločinu na hrvatskoj Golgoti, na Ovčari 1991. god.  

Pozivam pravosudna tijela Republike Hrvatske na istragu svih aspekata 

eklatantnog napada na hrvatsku samostojnost, na hrvatsku demokraciju. Pozivam 

represivni aparat da konačno ispitaju sve aspekte možebitnih kriminalnih radnji 

ovog etnobiznismena, kriminala njegove „Tesla banke“ i da otkriju prave razloge 

ovog ponovnog izazivanja vala govora mržnje. U pitanju je nacionalna sigurnost, 

a iz svega stoji poražena Vlada Zorana Milanovića i puzajući državni udar u 

trenutku kada treba usvojiti državni proračun koji bi konačno stabilizirao ovu 

parlamentarnu i Vladinu većinu u Republici Hrvatskoj.  

http://kamenjar.com/registar-izdajnika-milorada-pupavca/ 

S obzirom da je ovakvo raščišćavanje djelovanja Milorada Pupovca, koje vidimo 

ovih dana, najzaslužniji Miljan Brkić koga je u svom komentaru spominjao i 

Zvonimir Hodak, ne čudi što iz srpskih redova kreće još jedna „optužba“ – ona za 

ratni zločin: 

ŠTRBAC TEŠKO TERETI MILIJANA BRKIĆA: ‘On je zapovjedio masakr na 

Velebitu!’ 

http://www.dnevno.hr/vijesti/regija/strbac-tesko-tereti-milijana-brkica-je-

zapovjedio-masakr-na-velebitu-902607 

 

Ja teško mogu prigovoriti ovakvoj optužbi zato što sam o tome napisao cijelu 

knjigu u kojoj sam i sam optužio Hrvatske branitelje za najveći mogući genocid – 

U „Oluji“ su napravili zečeve od Srba“ („Hrvatski genocid: Napravili zečeve od 

Srba“, Zagreb, 2014.)! A za taj strah koji su branitelji sustavno ugrađivali u 

kostima slavnim srpskim ratnicima neosporno je itekako odgovoran i Miljan 

Brkić, zar ne? 

 

Akademik Josip Pečarić 

P.S. Po novom Proračunu RH Srpsko Narodno Vijeće će umjesto prošlogodišnjih 

7.700.000 kn dobiti 1.800.000 kn. 

http://direktno.hr/en/2014/direkt/41653/Prozvani-Hodak-o-biltenu-Sprdanje-s-na%C5%A1om-himnom-je-%C5%A1to---govor-ljubavi.htm
http://direktno.hr/en/2014/direkt/41653/Prozvani-Hodak-o-biltenu-Sprdanje-s-na%C5%A1om-himnom-je-%C5%A1to---govor-ljubavi.htm
http://kamenjar.com/registar-izdajnika-milorada-pupavca/
http://www.dnevno.hr/vijesti/regija/strbac-tesko-tereti-milijana-brkica-je-zapovjedio-masakr-na-velebitu-902607
http://www.dnevno.hr/vijesti/regija/strbac-tesko-tereti-milijana-brkica-je-zapovjedio-masakr-na-velebitu-902607
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Portal HKV-a: 21. travnja 2016.  

 

DNEVNIK JOSIPA PEČARIĆA: SRIJEDA,  

13. TRAVNJA - UTORAK, 19. TRAVNJA 2016. 
 

Ponedjeljak, 18. 04. 2016. 

 

Je li išta bolje s novim vlastima? Pisao sam im: 

 

Naslov: Re: Drugo pismo Ministru Mornaru 

Datum: Mon, 21 Mar 2016 11:36:55 +0100 

Šalje: Josip Pecaric <pecaric@element.hr> 

Prima: znanost@mzos.hr 

CC: ministar <ministar@mzos.hr> 

 

Poštovani kolega prof. Zadro, 

Još je prethodni ministar poslao Upravi za znanost i tehnologiju moju žalbu oko 

postupaka HHZZ-a u svezi s projektom kome sam glavni istraživač. 

Pisao sam i sadašnjem ministru prof. Šustaru ali i od ovog ministarstva nikakvog 

odgovora (proslijedit ću Vam e-mail koji sam poslao u više navrata samom 

Ministru). 

U čemu je problem? Moje državotvorno djelovanje, nezamjeranje ili...? Valjda je 

lakše gaziti po nekih tamo 37 matematičara, nego se nekome zamjeriti? 

S poštovanjem 

akademik Josip Pečarić 

09.12.2015 u 09:26, ministar je napisao/la: 

Poštovani akademiče Pečarić, 

Ovom prilikom potvrđujem da sam zaprimio Vaše dopise vezane uz dolje opisane 

probleme s Hrvatskom zakladom za znanost te Vas obavještavam da sami ste 

odmah proslijedio Upravi za znanost i tehnologiju radi provjere i daljnjeg 

službenog postupanja. Kada ovaj postupak bude dovršen obavijestiti ćemo Vas o 

ishodu. 

S poštovanjem, 

Ministar 

Prof. dr. sc. Vedran Mornar 

 

Ponovno sam nazvao Upravu za znanost i tehnologiju MZOŠ-a. Provjerit će i 

javiti mi. Koliko sam razumio netko je tamo zadužen za to. Bit će zanimljivo 

vidjeti rasplet, ako ga uopće bude. Tko sa zdravim razumom može povjerovati da 

Upravnom odboru Zaklade smeta što su od tri časopisa iz oblasti o kojoj je riječ 

koji su na svjetskim listama – dva izlaze u RH, a u trećem je jedan Hrvat u 

Editorial Boardu. Itd.,itd. Igrom slučaja danas me o tome pita i moja dekanica. 

Želi poslati zvaničan dopis Ministarstvu oko toga. 

mailto:pecaric@element.hr
mailto:znanost@mzos.hr
mailto:ministar@mzos.hr
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Nije mi lako pisati ovaj dnevnik. Sedam dana pišeš i razglabaš a onda u 

ponedjeljak pročitaš Hodaka. On u svojoj kolumni na duhoviti način opiše sve što 

si pisao. Pogledajte početak i kraj njegova današnjeg teksta na dnevno.hr: 

”Si vis pacem, para bellum” rekli su Latini. Ako želiš mir spremaj se za rat. 

Politička scena u Lijepoj Našoj najblaže rečeno je histerična. Slična onoj iz druge 

polovice 91. godine. Nakon toga došlo je do rata. Dr. Franjo Tuđman i suradnici 

demokratskom konverzijom pretvoriše se u ustaše. Nije se pazilo na nijanse. 

Najmlađi Titov general Tuđman, Stipe Mesić, Josip Boljkovac, Vladimir Šeks, 

Slavko Degoricija, Josip Manolić, Hrvoje Šarinić, general Špegelj i da ne 

nabrajam do beskonačnosti, svi su bili proglašeni ustašama. Ljuta trava na ljutu 

ranu. Čitava inozemna demokratska javnost ogorčeno se digla na noge, na čelu sa 

Martićem, Babićem, Hadžićem, Arkanom, generalom Mladićem itd. Međutim, 

“Stranka opasnih namjera“ je, na čuđenje demokratske javnosti, glatko dobila 

izbore. “Demokratska javnost“ je izašla iz Sabora kad se trebalo glasovati o 

“razvodu braka“ sa ”slobodarskim” Beogradom. “Ustaše“ su, za par godina, u 

olujnoj utakmici nabili partizane sa 5:0, te isti posjedaše u traktore i sa svojim 

vjernim navijačima dadoše petama vjetra. U ovih 25.g., pokazalo se samo jedno: 

povijest se ponavlja i ponavlja. Ustaše su opet u modi i na sceni. 

(...) 

Kolinda je nedavno pronašla sveti gral mudrosti ustvrdivši da NDH nije bila ni 

nezavisna ni samostalna. U principu je to točno s obzirom na okolnosti u kojima 

je nastala i održavala se. Ja imam za Kolindu jedno puno lakše pitanje na 

političkom kvizu: koliko je Hrvatska danas samostalna? Koliko slobodna i 

neovisna dok ustrašeno osluškuje Augustina Polokaja koji šalje direktive 

Europske komisije, NATO-a i bezbojnih činovnika iz Bruxellesa? Činovnika koji 

se ne usude ni proći kraj kvarta Molenbeek, a kamoli ući u njega. Ali zato su puni 

hrabrosti kad treba nasapunati glavu našoj političkoj poltronskoj eliti. Zato će biti 

prijeko potrebno pridružiti se što prije Poljskoj, Češkoj, Slovačkoj i Mađarskoj 

koje barem nastoje iskazati svoju državnost na brodu, zvanom EU, a koji pomalo 

sliči na Titanik. 

Dr. Stjepandić me upozorava: 

„Kako su drugovi kreativni, kao u stara dobra vremena! Naime u Telegramu 

razglabaju s odvjetnikom Miljevićem kako bi se Sedlara moglo kazneno goditi 

zbog filma. Počeli su ljetos sa zabranom knjiga. Pa nije prošlo. Nastavili s knjigom 

na knjigu, pa se ispostavilo da su opet išli lažima na istinu. Ostalo je još jedino 

nekoga zatvoriti! 

Bolje oni Sedlara zbog filma nego netko Goldsteine zbog laži u knjizi, zar ne? I 

sv. Leopold Bogdan Mandić je na sebi mogao osjetiti, kako kaže Davor Dijanović, 

tu životinjsku, beskrajnu mržnju prema Hrvatskoj. Ali prije svega veliku ljubav 

onih, koji kao on ne izdaju krv. Ovih dana mu je odalo počast 200.000 vjernika. 

Moju (vidimo i Hodakovu) tvrdnju kako se želi branitelje izjednačiti s ustašama, 

tj. sa onom „istinom“ o ustašama koji su oni stvorili tijekom duge vladavine, na 

drugačiji način komentira Vjekoslav Krsnik: 
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„U pozadini ove bjesomučne kampanje nalazi se nastojanje da se ustrajavanjem 

na tzv. antifašističkim temeljima države Domovinski rat i osamostaljenje 

Republike Hrvatske ideološki i politički proglase sljednicima NDH-a. Takva 

klima je posljedica činjenice da u Hrvatskoj nikad nije provedena lustracija, pa su 

mnogi komunistički kadrovi ali i njihovi nasljednici ostali mentalno zatočeni u 

komunističkoj Jugoslaviji.“ 

Jedan od onih koji ne izdaju krv je Marko Perković Thompson. Davno sam rekao 

da on svojim pjesmama više našu mladost nauči o domoljublju od svih nas u 

školstvu. Jednom je rekao da sam ga ja više branio nego što je on branio sam sebe. 

Da, i knjige sam pisao zbog njega. Ali zar to nije logično? Pa bolje je da on smišlja 

pjesme kojima uči našu mladež kako treba voljeti obitelj, branitelje, domovinu i 

Boga. U subotu je gostovao na vjerskoj tribini za mlade u Katoličkoj osnovnoj 

školi u Šibeniku. Odgovarajući na pitanja časne sestre Renate Azinović, govorio 

je o svojem životu, djetinjstvu u Čavoglavama, Domovinskom ratu, vjeri i 

obraćenju koje mu se dogodilo kada je prije 16 godina upoznao jednu molitvenu 

zajednicu kroz koju je dublje uronio u duhovni život. Vijest je to koju su neki 

lijevi mediji odmah obojili posprdnim epitetima i britkim komentarima o tome da 

Thompson “obrazuje” mlade “ustaškim pozdravom ‘Za dom spremni'”. 

Danas su im odgovorili na njegovom portalu. Izdvajam sam ovo iz izvrsnog 

odgovora onima koji za judine škude izdaju krv: „Nevjerojatna je mržnja 

pojedinih medija u Hrvatskoj. Naime, riječi domoljubne pjesme “ČAVOGLAVE” 

koja je u Domovinskom ratu braniteljima dizala moral, proglašavati ustaškom 

samo je potvrda kompatibilnosti i homogeniziranja lijevog fašizma s jugo-

komunističkom politikom, tj. proglašavanja hrvatskih branitelja ustašama. 

Sjetimo se samo bivšeg predsjednika Ive Josipovića i njegovih riječi o 

USTAŠKIM ZMIJAMA koje je uporno ponavljao, a koje još uvijek nije 

imenovao. Kad vidimo što pišu mediji skloni takvoj politici, svima nam je jasno 

na koga je mislio – na hrvatske branitelje, u prvom redu na postrojbe HOS-a 

kojima je i Thompson u početku rata pripadao.“ 

Današnje Fakultetsko vijeće me potpuno iscrpilo (preko tri sata), pa ću završiti s 

komentarom Josipa Jovića o podršci vladajućih Vesni Pusić: 

„Ostaju nam dva moguća odgovora. Ili je Oreškovićev kabinet popustio pred 

međunarodnim diplomatskim pritiskom, što je već pravilo, ili je HDZ u nekom 

tihom dogovoru s HNS-om oko neke nove koalicije. Izgleda nevjerojatno, ali 

Machiavelli i njegove „konstelacijske istine“ i relativni principi su očito vječni.“ 

Danas je napokon, istina na određeno vrijeme došao doma Veljko Marić! 

Obavezno pročitati Predraga Mišića. (https://kamenjar.com/predrag-misic-tko-

sam-ja-da-pisem-sto-je-dobro-sto-lose/) 

 

  

http://kamenjar.com/predrag-misic-tko-sam-ja-da-pisem-sto-je-dobro-sto-lose/
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OPET O SRPSKO-HRVATSKOJ HRVATSKOJ 

 
Vidim da je na Youtube-u emisiju Bujice u kojoj smo bili prof. Jurčević i ja do 

sada bilo 11.837 pregleda. Meni je posebno zanimljivo bilo to što je tekst koji sam 

vam dao s naslovom Glas Brotnja o Bujici nije precizna informacija. Naime tekst 

je napisao sam Velimir Bujanec. Kako nisam primijetio da on sam daje takove 

tekstove u kojima tako detaljno opisuje o čemu se govorilo u njegovoj emisiji, 

nisam ni stavio njegovo ime na kraju teksta koji sam vam poslao. Ali ipak sam 

provjerio u Glasu Brotnja i doznao da je g. Bujanec zaista autor tog teksta. Isprika 

g. Bujancu. 

Mislio sam da je svima jasna poruka koju sam dao na kraju emisije s srpskom 

podjelom nas Hrvata na Ustaše i Srpske sluge. Rekao sam: A ja vam ne volim biti 

sluga. Promijenio sam uobičajen način kada prvo izazovem šok tvrdnjom: „Ja sam 

Ustaša“, a onda dam i ovo o podjeli. Međutim, jučer me je na ulici sreo jedan 

gospon i pitao me što sam htio reći na kraju emisije s tim kako ne volim biti sluga. 

Rekao sam mu: 

„Kada Vam netko kaže da ste Ustaša, nemojte se ljutiti. Dapače zahvalite se 

čovjeku zato što i on vidi kako Vi niste Srpski sluga.“ 

O Bujančevim emisijama piše i Hodak: 

Zašto se “Posljednja večera“ nikako nije mogla održati u Hrvatskoj? Zato jer bi 

Hrvati izdali Isusa još za vrijeme doručka! 

Branimir Pofuk, notorni jugonostalgičar, opet se propeo iz petnih žila da nas 

trgne iz sna duboke fašizicacije Lijepe naše. Dežurni “liberalni“ higijeničar 

ogorčen je na TV emisiju “Bujica“ koja je preživjela usprkos Mirjani Rakić i 

vojnički discipliniranoj medijskoj blokadi lijevih medija. Uključujući naravno i 

Večernjak u kojem naš Brane Pofuk uporno propagira “bratstvo i jedinstvo“. 

Brane je energično protiv “zatvaranja očiju i začepljivanja nosa pred tom 

pojavom.“ Ta “pojava“ je izuzetna gledanost te emisije izvan “nacionalnih 

frekvencija“ tri velike televizije. Brani je neshvatljivo da se u Bujici pojavljuju 

Predsjednica Republike, šefovi stranaka, ministri i akademici. Da su se svi 

pojavili u “Nedjeljom u 2“ Brane ne bi “ni reč rekel“. Ali u Bujici…?! Bujanac, 

direktan kakav već je, a što je i razlog izuzetne gledanosti same “Bujice“, okomio 

se “na mladog aktivistu“ koji je upozorio UEFU da na francuskim stadionima 

spriječi izvođenje himne hrvatske nogometne reprezentacije i navijača “Lijepa li 

si“. Kaže Pofuk: “Što je u njoj sporno, tema je u koju se ovdje neću upuštati“. 

Naravno on zna, ali neće ognjištarima otkrivati kakva se to fašistička podvala 

krije u naoko benignom naslovu “lijepa li si“. 

http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/zasto-se-posljednja-vecera-

nikako-nije-mogla-odrzati-u-hrvatskoj-zato-jer-bi-hrvati-izdali-isusa-jos-za-

vrijeme-dorucka-932189 

U emisiji s dva podpredsjednika HNES-a (Jurčević, Pečarić) tema je bio pozdrav 

ZDS, a kako je o njemu bilo riječi i u intervjuu Predsjednice to sam komentirao u 

tekstu: Predsjednici je Thompson uz bok Stepincu, a Bojna Čavoglave je 

napravila više Srba zečeva od Oluje! Tekst je inače objavljen na Glasu Brotnja. 

http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/zasto-se-posljednja-vecera-nikako-nije-mogla-odrzati-u-hrvatskoj-zato-jer-bi-hrvati-izdali-isusa-jos-za-vrijeme-dorucka-932189
http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/zasto-se-posljednja-vecera-nikako-nije-mogla-odrzati-u-hrvatskoj-zato-jer-bi-hrvati-izdali-isusa-jos-za-vrijeme-dorucka-932189
http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/zasto-se-posljednja-vecera-nikako-nije-mogla-odrzati-u-hrvatskoj-zato-jer-bi-hrvati-izdali-isusa-jos-za-vrijeme-dorucka-932189
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Jedan dragi prijatelj mi je jučer napisao: 

Poštovani akademiče, 

sve je u pitanju, crni su oblaci nad Hrvatskom, postoji mogućnost da sve izgubimo, 

a ne samo pozdrav. Ako dođe do komunističke diktature neće Vas spasiti status 

akademika. Sada treba doista skupiti sve glave na hrpu, ako želimo opstati. 

Politika je ostvarenje mogućeg. Dobiveno na bojnome polju gubi se lagano za 

zelenim stolom. 

Moj sin je jučer napustio Domovinu, jer ovdje nema za njega mjesta, premda je 

mladi čovjek s doktoratom znanosti, a Vi mi insistirate na pozdravu. 

Odgovorio sam mu: 

Da, jer su se s pozdravom odrekli HOS-ovaca. A prodaja branitelja je znak da su 

neki spremni prodati Domovinu. Evo sto mi je o tome napisao jedan branitelj: 

Poštovani akademik Josip mi ne živimo u državi Hrvatskoj ta država je nešto 

imaginarno, ona ne postoji u mnogim glavama tako zvanih, po potrebi, Hrvatskih 

političara, za njih nije problem biti livo ili ti desno, bitan im je samo tron, kruna 

te takozvane njihove države. Za krunu sve će dati, prodati čaču, mater, dicu samo 

im je bitna kruna iz nje proizlazu sva moć, upravljanja ovim bjednim, zatucanim 

Hrvatskim pukom ispranog mentalnog sklopa. Pa u povodu tog morbidnog 

presjedničinpog intervjua mali prilog od moje malenkosti. Moj objavljeni 

komentar na facebooku. 

 

"Poštovana" predsjednice Hrvatske države, zašto poštovana pod navodnicima iz 

jednostavnog razloga zato što ne zaslužujete moje poštovanje. Predsjednik države 

koji zaslužuje moje poštovanje je onaj koji se neće bez pogovora pokloniti onima 

koji su do jučer klali, masakrirali, žerili, palili, uzduž i popriko mojoj domovini. 

Upravo vi vašim večernjim nastupom te istima dajete propusnicu da u nekoj bližoj 

budućnosti pođu stazama kojima su u krvavom piru harali devedesetim prošlog 

stoljeća. Predsjednice Za Dom nije nikakvi ustaški pozdrav jer ja ne prihvaćam 

da mene Hrvatskog vojnika dragovoljca Domovinskog rata vi etiketirate epitetom 

ustaše. Za vas i sve vama sličnima ja sam Dragovoljac, Hrvatski vojnik sudionik 

svetog Domovinskog obrambenog rata. Kao što su ZNG legalne hrvatske ratne 

postrojbe tako je i HOS ako n iste upoznati legalna, ozakonjena postrojba 

oružanih ratnih formacija Hrvatske države. Ako je HOS po zakonu legalna 

formacija a Je tada je i amblem HOSa na kojem pišr Za Dom Spremni legalan i 

zakonski dozvoljen. Poradi ovih razloga nadam se da se na sljedećim 

predsjedničkim izborima nemate namjeru kandidirati, eto moja malenkost bar što 

se mene tiče to vam ne preporuča jer moj glas ako Bog da nećete dobiti." 

 

Inače me čudi kako se hrvatski intelektualci ne zapitaju: "A zašto je njima tako 

važan pozdrav?" 

Sve mi se čini da će i HDZ samo nastaviti Sanaderovim putem. 

I onda će im biti kriv ZDS a ne oni sami jer se ne žele suprotstaviti i braniti 

branitelje! 

Bog, 
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Josip 

P.S. Čini se da nisi gledao Bujicu:))) 

Kasnije sam vidio kako i Marko Ljubić daje usporedbu intervjua Predsjednice i 

Predsjednika Vlade Srbije: 

http://www.dnevno.hr/vijesti/dnevni-detektor/hrvatsko-srpski-odnosi-drzava-

srbija-i-hrvatska-bez-drzave 

Kada sam spomenuo Sanaderov put mislio sam na ono što je rekao Igor Peternel: 

Izaberimo Plenkovića jer tako žele lijevi mediji 

“Nekad je HDZ bila ozbiljna stranka. Neki su govorili i opasnih namjera! Nekad 

im je predsjednik stranke posprdno ismijavao guske u magli i vragove -crvene, 

žute i zelene, a koji su ga istovremeno itekako respektirali. 

Danas im te guske i ti isti vragovi smjenjuju i postavljaju predsjednike! Tužno !! 

Ajmo, Plenkija za predsjednika…hitno! Jer tako žele Jutarnji, RTL, Index.hr i 

Nacional!! A ni GONG nije protiv”, 

http://www.dnevno.hr/vijesti/dnevni-detektor/hrvatsko-srpski-odnosi-drzava-

srbija-i-hrvatska-bez-drzave 

A Sanadera uz Plenkovića veže i Marcel Holjevac (ali i Milanovića!) u dnevno.hr:  

NOVA NADA ILI NOVI SANADER? 

http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/novi-predsjednik-hdz-izbor-vladimira-

seksa-veleposlanstva-u-buzinu-ili-pantovcaka-932321 

Dakle Plenković i Milanović, velika koalicija koju zagovaraju. Korak smo do 

Srpsko-hrvatske Hrvatske. 

O svemu ovome uvijek je dobro pročitati Benjamina Tolića: 

http://kamenjar.com/benjamin-tolic-strvinarska-gozba/ 

Strvinarska gozba, kaže Tolić. 

A bez strvinara nema ni Srpsko-hrvatske Hrvatske, zar ne? 

 

 

 

 

 

 

 

  

http://www.dnevno.hr/vijesti/dnevni-detektor/hrvatsko-srpski-odnosi-drzava-srbija-i-hrvatska-bez-drzave
http://www.dnevno.hr/vijesti/dnevni-detektor/hrvatsko-srpski-odnosi-drzava-srbija-i-hrvatska-bez-drzave
http://www.dnevno.hr/vijesti/dnevni-detektor/hrvatsko-srpski-odnosi-drzava-srbija-i-hrvatska-bez-drzave
http://www.dnevno.hr/vijesti/dnevni-detektor/hrvatsko-srpski-odnosi-drzava-srbija-i-hrvatska-bez-drzave
http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/novi-predsjednik-hdz-izbor-vladimira-seksa-veleposlanstva-u-buzinu-ili-pantovcaka-932321
http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/novi-predsjednik-hdz-izbor-vladimira-seksa-veleposlanstva-u-buzinu-ili-pantovcaka-932321
http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/novi-predsjednik-hdz-izbor-vladimira-seksa-veleposlanstva-u-buzinu-ili-pantovcaka-932321
http://kamenjar.com/benjamin-tolic-strvinarska-gozba/
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PREDSTAVLJANJE KNJIGE „OBA SU PALA“ U 

TISNOM 

 
Danas predstavljamo neobičnu knjigu – knjigu „Oba su pala“. Ona čini cjelinu s 

prethodnom mojom knjigom „Dva pisma koja su skinula maske / Na hrvatsku 

šutnju nismo spremni!“. Naime u obje knjige je niz tekstova posvećeno napadu na 

Marka Perkovića Thompsona zato što je na proslavi u Kninu 5. kolovoza pjevao 

pjesmu „Bojna Čavoglave“ koja počinje s pozdravom ZA DOM SPREMNI! Svi 

znamo da je ta pjesma simbol Domovinskog rata.  

Kako je napad na Thomsona zbog Bojne bio prije par dana doista je neobično 

imati na predstavljanju dvije knjige o tom napadu, zar ne? 

Jasno vam je da se radi o potpuno istovjetnom napadu od prošle godine. Jedno od 

dva pisma koja su skinula maske iz naslova prethodne knjige su upravo o tom 

prošlogodišnjem skandalu. Nekim potpisnicima se tada prijetilo izbacivanjem s 

posla. Posebno povjesničarima koji ne prihvaćaju jugo-komunističku paradigmu 

u povijesti pa pišu istinitu povijest! Razlika u prošlogodišnjem i ovogodišnjem 

napadu je jedino u tome što se prošle godine krilo od javnosti da se zapravo napada 

„Bojna Čavoglave“, dakle simbol Domovinskog rata, a ove godine u medijima to 

otvoreno priznaju. 

U nedjelju prije odlaska u Sinj na Alku poslao sam prijateljima novo pismo 

Predsjednici RH. Pismo je odmah objavljeno na nekim hrvatskim portalima, a 

potpisali su ga uz mene i dvojica biskupa Vlado Košić i Valentin Pozaić i generali 

Ljubo Ćesić Rojs, Marinko Krešić, Josip Štimac i Ivan Tolj.  

Pismo ćemo tek poslati Predsjednici Republike Kolindi Grabar Kitarović ali 

izgleda da smo već dobili odgovor kao i prošle godine kada joj nije bilo važno što 

je i tada bila riječ o napadu na simbol Domovinskog rata – na „Bojnu Čavoglave“ 

pa je naše pismo bilo „na razini provokacije“. Naime ona je izjavila u nedjelju 

navečer: "Pravosudni organi, pravosudna tijela trebaju rješavati pitanje (pozdrava) 

'Za dom spremni' i slično, a svi mi se moramo usredotočiti na to da stvorimo uvjete 

za bolji život za sve u Hrvatskoj, I neću ponovno komentirati jer mislim da to jest 

bitno pitanje, ali u ovoj zemlji ima toliko važnih pitanja, koja se tiču posla 

egzistencije, plaća," dodala je. 

http://direktno.hr/en/2014/direkt/57125/Predsjednica-o-pozdravu-'Za-dom-

spremni'-i-što-očekuje-od-izbora.htm 

U novom pismu smo je podsjetili i na činjenicu da je prošle godine na Paradi HV-

a nastupao i HOS sa svojom zastavom na kojoj piše ZDS, koji jeste pozdrav 

odobren od hrvatskih vlasti. Je li Predsjednica mislila da su pravosudni organi tada 

zakazali kada nisu procesuirali nju i tadašnjeg predsjednika Vlade? Ili se radi o 

onome što je po povratku u HDZ izjavio Prgomet? Naime on tvrdi da je HDZ još 

2009. odlučio kako je ZA DOM SPREMNI ustaški pozdrav! Zapravo se nadam 

da to nije istina jer me to strašno podsjeća na centralne komitete Partije koji su 

isto tako na sastancima odlučivali npr. o broju žrtava u Jasenovcu. 

Predsjednica je, na završetku Alke naglasila kako tek danas možemo sagledati 

značenje čudesne pobjede Sinjana 1715., a tako će, ističe, i neko buduće vrijeme 

http://direktno.hr/en/2014/direkt/57125/Predsjednica-o-pozdravu-%27Za-dom-spremni%27-i-%C5%A1to-o%C4%8Dekuje-od-izbora.htm
http://direktno.hr/en/2014/direkt/57125/Predsjednica-o-pozdravu-%27Za-dom-spremni%27-i-%C5%A1to-o%C4%8Dekuje-od-izbora.htm
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pokazati svu povijesnu važnost Oluje i Domovinskog rata. Domovinski rat temelj 

je hrvatske države. Stoga prije svega, upravo na pobjedničkoj baštini 

Domovinskog rata moramo graditi budućnost svoje države, a neposredan dio te 

budućnosti su predstojeći izvanredni izbori. 

http://vijesti.hrt.hr/346861/predsjednica-na-pobjednickoj-bastini-domovinskog-

rata-gradimo-svoju-buducnost  

Ako je to točno – a točno je – kako se onda mogu napadati simboli Domovinskog 

rata „Bojna Čavoglave“ i HOS?  

A nisu na udaru samo HOS-ovci nego svi branitelji. O tome je govorio uoči 

otvaranja nadmetanja Alkarski vojvoda Ante Vučić u svom tradicionalnom 

obraćanju: 

"Zar je moguće da smo zemlju, koju smo krvlju branitelja obranili, doveli do 

demografskog, gospodarskog i državotvornog rasula", zapitao se. Vučić je 

posebno spomenuo hrvatske branitelje u koje se, kaže, svi zaklinju kad ih trebaju, 

a u stvarnosti ih politika gura na kraj. "Hrvatski branitelji su u Domovinskom ratu, 

s krunicom oko vrata, svojim životom i žrtvom branili Hrvatsku pod 

zapovijedanjem prvog hrvatskog predsjednika Franje Tuđmana i ratnog ministra 

obrane Gojka Šuška", rekao je. 

http://www.vecernji.hr/hrvatska/politicari-vec-pristizu-sinjani-se-fotografiraju-s-

plenkovicem-1104713  

A nije problem samo u odnosu naših političara prema braniteljima. Višnja 

Starešina u Slobodnoj Dalmaciji piše: 

Srbija je učinila sve da "Oluja" bude osuđena pred Haaškim sudom kao hrvatski 

udruženi zločinački pothvat. Nakon oslobađajuće presude, Hrvatska, uz iznimku 

rezolucije koju su pokrenuli naši europski parlamentarci, nije (u)činila gotovo 

ništa, da neutralizira srpsku narodnu predaju u međunarodnim institucijama i 

javnosti. 

Takav odnos prema vlastitoj državi i stalna politička snishodljivost prema državi 

agresoru, otvorio je prostor Miloševićevu omladincu (Dačić) na mjestu šefa 

diplomacije, Šešeljevu učeniku na mjestu predsjednika vlade (Vučić) i Šešeljevu 

vojvodi pod ozbiljnom sumnjom za sudjelovanje u ratnom zločinu u Antinu, 

(predsjednik Srbije Tomislav Nikolić) da Hrvatskoj drže lekcije o demokraciji i 

dijele optužbe o ustašizaciji. A hrvatski veleposlanik ih pokupi u pisanom obliku i 

ponese kući. 

Da je Hrvatska ozbiljna država onda propagandni rat službenog Beograda ne bi 

bio ozbiljna prijetnja. Ovako, on nije prijetnja istovjetna onoj iz devedesetih. Ali 

čini dvostruku neugodu: zbog bezobrazluka koji dolazi iz službenog Beograda i 

tradicionalne nedoraslosti ili čak savezništva na koju je često nailazio u 

službenom Zagrebu. 

http://www.hrsvijet.net/index.php/kolumne/76-gost-kolumne/43955-visnja-

staresina-srbijanska-verbalna-agresija-na-hrvatsku  

Jedan od ponajboljih hrvatskih kolumnista politolog Marko Ljubić sve to sjajno 

povezuje pišući kako nacionalno svijesna Hrvatska, politika koja baštini hrvatsku 

državnost, koja se deklarira kao državotvorna i svi protagonisti takve političke 

http://vijesti.hrt.hr/346861/predsjednica-na-pobjednickoj-bastini-domovinskog-rata-gradimo-svoju-buducnost
http://vijesti.hrt.hr/346861/predsjednica-na-pobjednickoj-bastini-domovinskog-rata-gradimo-svoju-buducnost
http://www.vecernji.hr/hrvatska/politicari-vec-pristizu-sinjani-se-fotografiraju-s-plenkovicem-1104713
http://www.vecernji.hr/hrvatska/politicari-vec-pristizu-sinjani-se-fotografiraju-s-plenkovicem-1104713
http://www.hrsvijet.net/index.php/kolumne/76-gost-kolumne/43955-visnja-staresina-srbijanska-verbalna-agresija-na-hrvatsku
http://www.hrsvijet.net/index.php/kolumne/76-gost-kolumne/43955-visnja-staresina-srbijanska-verbalna-agresija-na-hrvatsku


88                     ZVONIMIR HODAK, THOMPSON I ZDS  

 
 
scene ne smiju dopustiti da se jedan jedini simbol utkan u temelje hrvatske 

državnosti, a to je referendum o samostalnosti, tadašnje državno vodstvo, prvi 

demokratski izbori, oslobodilački rat i sve, baš sve njegove sastavnice, nikako ne 

smiju dopustiti – krimnalizirati i osporiti. To se odnosi i na HVO kao sastavnicu 

integralne obrane hrvatske nacionalne slobode. 

To nije stvar izbora ovoga ili onoga političara, to je stvar odnosa prema svojoj 

državi, svome narodu, njegovoj slobodi, ponosu i časti. Zbog toga Hrvatska 

nikako ni u kojim uvjetima ne smije pristati i dati blagoslov za kriminalizaciju – 

Za dom spremni. Nikako i nikada. 

Zašto? 

Ne zbog toga jer je to bio Pavelićev pozdrav, a bio je, ne zbog toga jer je današnjoj 

Hrvatskoj potreban Pavelić kao izvorišna paradigma, jer nije uopće, nego zbog 

toga jer je pod tim pozdravom ratovao slavni HOS, tisuće mladića i djevojaka, 

koji su dali više od sedamsto života u ratu za Hrvatsku i nikada ih nitko nije 

optužio za jedan jedini pojedinčani eksces, zločin. Nikada nitko. 

Kako onda opravdati naziv vukovarskoga mosta s imenom legende Domovinskog 

rata – Jean Michel Nicolierom? 

Dakle, Hrvatska braneći „Za dom spremni“ ne brani ustaše, Pavelića, fašizam ili 

iskazuje simpatije prema jednome totalitarizmu, nego suprotno - iskazuje 

poštovanje prema onima koji su pod tim pozdravom slomili jedini realni 

nacifašizam u sjećanju suvremene Europe nakon Drugog svijetskog rata, onaj 

srpski iz devedesetih. 

Popusti li u tome Hrvatska, izravno je izložila sve do jednu stečevinu, sve do jedan 

temelj, jer su svi u kontinuitetu napadnuti. Realno je kod „Za dom spremni“ 

problem što je to uistinu bio pozdrav NDH i režima Ante Pavelića, ali ne može se 

nešto što je zloupotrijebio Pavelić a doživjelo silovitu reafirmaciju i novo 

vrednovanje u bitci za opstanak hrvatskoga naroda, predati na milost 

neprijateljima – svake Hrvatske. 

Ne pristati na selektivne standarde 

Ne može današnja Hrvatska pristati na selektivne standarde, pri čemu je nužno 

imati razumjevanja za osjećaje ljudi koji su stradali pod tim pozdravom, a 

istodobno veličati i nametati zlokobni „Smrt fašizmu“ ili sve moguće velikosrpske 

i komunističke oznake i simbole, kao izraz – demokratičnosti, ljudskih prava, 

zrelosti ili nekakve europske emancipacije. 

Jer nisu ništa od toga. To bi bila obična kapitulacija i posrnuće. 

HDZ mora to imati na umu. Jer, otvaranja vrata snagama kriminalizacije 

uspostave hrvatske državnosti, oslobodilačkoga rata i svih simbola iz toga 

vremena, makar bili istovjetni simbolima NDH režima, usporedivo je s 

probijanjem nasipa nakon kojega ništa više bujicu ne može zaustaviti u 

rušilačkom pohodu. 

Ako se HDZ jasno ne opredjeli o svim tim pitanjima, ali tako da se ne brani na 

dnevnoj osnovi od provokacija i zahtjeva, koji poprimaju sve dramatičnije i šire 

razmjere, neće poslati poruku – bitne različitosti od ljevice ili antife. 
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http://www.hkv.hr/izdvojeno/vai-prilozi/ostalo/prilozi-graana/24616-m-ljubic-

hdz-mora-inzistirati-na-tezi-da-se-u-muenchenu-sudilo-zlocinackom-

rezimu.html  

Da, Marko Ljubić sjajno upozorava današnju vlast što im je činiti da hrvatska vlast 

bude u hrvatskim državotvornim rukama. Da se ostvari ono što je dano u naslovu 

knjige koju predstavljamo: OBA SU DOISTA PALA!  

Hoće li ga poslušati? 

Ipak ovo predstavljanje ću završiti onim što je o svemu tome napisao naš poznati 

odvjetnik i isto tako sjajni kolumnist Zvonimir Hodak. Kao da ponajbolji hrvatski 

odvjetnik Hodak odgovara na predsjedničinu priču o ZDS i pravosudnim tijelima: 

Iz slobodarske (Slobine) Srbije stiže nam prijetnja koju treba shvatiti krajnje 

ozbiljno. “Nikada više nećemo dozvoliti novu Oluju…“ poručio je Vučić. Da 

srpski premijer misli ozbiljno dokaz je iznenadni porast proizvodnje – traktora u 

Srbiji. Vučić se na određeni način vratio u kolovoz 1902.g. Tog vrućeg kolovoza 

Nikola Stojanović objavio je u zagrebačkom Srbobranu paradigmatski stav Srbije 

prema njihovim “zapadnim pokrajinama“. Miroljubiv, kao što su sad Vučić, 

Šešelj, Nikolić, Vulin i ostali, naš srpski “brat“ Nikola je napisao između ostalog 

“Do istrage vaše ili naše“. Zbog pomalo arhaičnog načina izražavanja možda je 

potrebno malo objašnjenje. Kako bi rekao Zoki – ili mi ili oni. Nikola ni malo nije 

dvojio kao ni Jovan Rašković tko će pobijediti u toj životnoj utakmici. Razloge je 

“znanstveno“ obrazložio. Srbi pobjeđuju jer im to “garantuje proces opšte 

evolucije“, pa onda “prirodna životna snaga“ i što je najvažnije “nadmoć na 

bojnom polju“. Zanimljivo je to bulažnjenje o Srbima kao vojnicima koji su, od 

stotinjak bitaka u svojoj povijesti, dobili samo jednu Cersku bitku. 1941.g. imali 

su vojsku za koju su tvrdili i pisali da je “treća armija u Evropi“. Kapitulirali su 

za osam dana. Pred Oluju su odbijali državu u državi koju im je europska 

birokracija nudila na pladnju uvjereni kako “Srbina vojnika“ nitko ne može 

maknuti iz vječne SAO Krajine. Kihnuli su za nešto više od tri dana. Čak ih je i 

sam Sloba javno prozvao zečevima. Sada, u ime dobrosusjedskih odnosa, na 

Bajakovu dijele turistima CD-ove u kojima Oluju prikazuju kao genocidnu u kojoj 

je srpski narod protjeran sa svojih “vekovnih ognjišta.“ Zamislite da Hrvatska 

onima koji iz bilo kojih razloga ulaze u Demokratsku republiku Srbiju dijeli CD-

e o srpskim junaštvima u Vukovaru, Škabrnji, Voćinu, Dalju, Saborskom, Sertić 

Poljani…o likvidaciji 8500 ljudi u tri dana u Srebrenici. I koliko je “otac 

domovine“ Dobrica Ćosić bio u pravu pišući o srpskim lažima s jednim svetim 

ciljem – ostvarenje Velike Srbije i granica Karlobag, Ogulin, Karlovac, 

Virovitica. Šaljući nam poruke da smo fašistička država, da je naš križ kukasti 

križ, Vučić tjera mak na konac. Hrvatske reakcije upravo su dokaz kako nas je 

Nikola Stojanović procijenio 1902.g. kad je tvrdio da Hrvati “nemaju jezika, 

običaja ni zajedničkog života“. Da nemaju “svijesti o zajedničkoj pripadosti“ te 

da “u tuđim slugama gledaju ideal pa će i sami postati slugama.“ Na ove poruke 

“mira i ljubavi“ koje je Vučić slao RH uz prisustvo Milorada Pupovca, reakcija 

hrvatske lijeve medijske falange bila je 80% blaža od čvrste, jednodušne i 

energične poruke “fašistima“ koji su nas sramotili u Kninu s fašističko-

http://www.hkv.hr/izdvojeno/vai-prilozi/ostalo/prilozi-graana/24616-m-ljubic-hdz-mora-inzistirati-na-tezi-da-se-u-muenchenu-sudilo-zlocinackom-rezimu.html
http://www.hkv.hr/izdvojeno/vai-prilozi/ostalo/prilozi-graana/24616-m-ljubic-hdz-mora-inzistirati-na-tezi-da-se-u-muenchenu-sudilo-zlocinackom-rezimu.html
http://www.hkv.hr/izdvojeno/vai-prilozi/ostalo/prilozi-graana/24616-m-ljubic-hdz-mora-inzistirati-na-tezi-da-se-u-muenchenu-sudilo-zlocinackom-rezimu.html
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nacističko-ustaškim ZDS. Što je najgore čak je i Thompson započeo svoje 

Čavoglave s ZDS-ni. Zašto? Zato jer ta pjesma tako i započinje. Pjevana je s tim 

tekstom od 1991.g. pa do 5. kolovoza 1995.g. Jeste li možda u tom razdoblju 

ponosa i slave čitali komentare Jelene Lovrić, Gorana Penića, Kreše Beljaka, 

Peđe Grbina, Kolinde, Branimira Pofuka i lijeve medijske falange ili gledatelja 

Žikine dinastije da su prosvjedovali protiv pjesme “Čavoglave“. Slažem se, idiote 

koji su zapalili srpsku zastavu treba kazniti. Hrvati ne pale tuđe zastave. Mi svojim 

pobjedama prisiljavamo naše neprijatelje da oni pale naše zastave, a svojih 

pobjedonosnih se ne odričemo. One su uvijek istih boja. A ZDS će na koncu završit 

na referendumu. Čiji ishod se unaprijed zna. Dotle neka zaborave svi vlastodršci 

u RH da će ZDS suzbit policijskim i pravosudnim mjerama. Nema šanse. S tim 

usklikom išlo se u Domovinski rat. S tim usklikom ginulo se u Domovinskom ratu. 

Jugo-nostalgičare, medijske ljevičare i gledatelje Žikine dinastije može spasiti 

samo nada da će Hrvati na demokratskom referendumu odbaciti ZDS. Kad bi taj, 

za sada imaginarni referendum, ikada bio raspisan onda bih savjetovao Anti 

Tomiću, Jurici Pavičiću, Miljenku Jergoviću, Jeleni Lovrić, Miloradu Pupovcu, 

Marku Špoljaru, Silvani Perici, Tvrtku Jakovini, Hrvoju Klasiću, Draganu 

Markovini i sličnim likovima da ujedno predlože da se građani izjasne jesu li za 

to da ustaška kuna i dalje ostane sredstvo plaćanja u RH. Ha, ha … kakva 

hiprokrizija. ZDS ih užasava, ali kuna koja je istinska poglavnikova valuta, im je 

usprkos toga prirasla i srcu u džepu. Sve u svemu dječje bolesti hrvatskog 

medijskog prostora su neizlječive. 

http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/idiote-koji-su-zapalili-srpsku-

zastavu-treba-kazniti-hrvati-ne-pale-tude-zastave-mi-svojim-pobjedama-

prisiljavamo-na-paljenje-nasih-zastava-945057  

 

Poslije Hodaka doista ne treba ništa komentirati, zar ne? 

 

  

http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/idiote-koji-su-zapalili-srpsku-zastavu-treba-kazniti-hrvati-ne-pale-tude-zastave-mi-svojim-pobjedama-prisiljavamo-na-paljenje-nasih-zastava-945057
http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/idiote-koji-su-zapalili-srpsku-zastavu-treba-kazniti-hrvati-ne-pale-tude-zastave-mi-svojim-pobjedama-prisiljavamo-na-paljenje-nasih-zastava-945057
http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/idiote-koji-su-zapalili-srpsku-zastavu-treba-kazniti-hrvati-ne-pale-tude-zastave-mi-svojim-pobjedama-prisiljavamo-na-paljenje-nasih-zastava-945057
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PREDSTAVLJANJE KNJIGE „OBA SU PALA“ U 

SKRADINU 

 
mr. sc. Antonijo Brajković 

 

(…) 

 

Josip Pečarić 

Danas predstavljamo neobičnu knjigu – knjigu „Oba su pala“. Ona čini cjelinu s 

knjigom „Dva pisma koja su skinula maske / Na hrvatsku šutnju nismo spremni!“ 

o kojoj je već govorio dr. sc. Josip Stjepandić. Kao što sam napomenuo na 

predstavljanju u Tisnom u obje knjige je dan niz tekstova posvećenih napadu na 

Marka Perkovića Thompsona zato što je na proslavi u Kninu 5. kolovoza pjevao 

pjesmu „Bojna Čavoglave“ koja počinje s pozdravom ZA DOM SPREMNI!. 

Mnogi mladi u RH vjerojatno ne znaju koliko se puno puta Bojna izvodila na 

radiju i na TV-u za vrijeme Domovinskog rata i da je ta pjesma simbol 

Domovinskog rata. 

Kako je napad na Thomsona zbog Bojne bio par dana prije predstavljanja u 

Tisnom doista je neobično imati na predstavljanju dvije knjige o tom napadu, zar 

ne? Kao da sam nadmašio sam sebe. Naime, godinama sam bio gost australskih 

sveučilišta. Jednom nas je moj suradnik Professor Bertrand Mond u Melbourneu 

sa sveučilišta vozio kući. Ankica i ja smo primijetili kako on kao pokvarena ploča 

ponavlja sam sebi u bradu: „Dva dana – dva rada!“ I doista sam u ta dva dana 

uspio napraviti dva rada. A sada evo imamo dvije knjige u dva dana. 

Jasno vam je da se šalim jer se radi o potpuno istovjetnom napadu na Thompsona 

i Bojnu Čavoglave od prošle godine. A evo kako je ovogodišnji napad na 

Thompsona opisao poznati hrvatski književnik Hrvoje Hitrec: 

„Središnju proslavu Oluje u Kninu prenosila je Hrvatska radiotelevizija a 

Thompson obećao da u službenom i službeno prenošenom dijelu koncerta ne će 

pjevati Čavoglave. Izvrstan je potez da je Knin povezan s Vukovarom, akcijom za 

Vodotoranj, kao i da se izvode pjesme iz svih dijelova Hrvatske, pa naravno i iz 

Istre koju Boris Miletić nakon svinjarije s putovnicom i dalje (za javnost) navodno 

ipak drži hrvatskim teritorijem. Malo je reterirao. Možda ipak dopusti da kroz 

tunel Učka putujemo pokazujući na izlazu samo osobnu iskaznicu. 

Kamere su brzo ugašene kada je Thompson počeo pjevati Čavoglave, uz pratnju 

naroda i policije, to jest policija ga je pratila nakon što je sišao s pozornice i 

htjela mu uvaliti prekršajni papir koji je odbio potpisati jer je kazna propisana u 

njemačkim markama a one više nisu u optjecaju i ne zna kako ih nabaviti, pa će 

na tomu i ostati. Glede pozdrava ZDS koji u prekršajnom ni kaznenom obliku nije 

naveden pa ostaje u sferi nagađanja (kako je opazio i Orepić): izrečen je od 

hosovaca koji su s tim pozdravom ginuli u Domovinskom ratu, u ustroju Hrvatske 

vojske, daleko od muenchenske prve crte. A glede srpske zastave, vjerojatno se 

radilo o samozapaljenju – natopljena je hrvatskom krvlju koja lako plane u 

nezaboravu. 
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Iz Beograda je četnička klatež na vlasti kojoj su ruke još krvave iz prve polovice 

devedesetih, poslala novu, valjda desetu notu, pa je tako do sada u Zagreb poslan 

cijeli notni zapis pjesme „Spremte se, spremte četnici“.! 

http://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/hhitrec/24620-h-hitrec-2.html  

Međutim, Thompson nije obećao da u službeno prenošenom dijelu koncerta ne će 

pjevati Bojnu Čavoglave! Dr. Stjepandić i ja smo prije koncerta bili u 

Čavoglavama. Thompson nam je rekao da je dogovor da Bojna Čavoglave ide u 

sklopu vatrometa i odjavne špice odmah nakon "E moj narode". Tako su 

dogovorili s njegovim menadžerom Zdravkom Barišićem. Thompson nam je 

rekao da on ne vjeruje da će tako i biti i da oni sigurno neće poštivati dogovor. 

Zajedno smo došli u Knin. Tamo su mu organizatori rekli o promjeni. Zanimljivo 

je bilo i to da su tražili i stanku od dvije minute da prije njegovog nastavka 

koncerta dva orkestra siđu s tribine. Je li i to bila igra da bi se poslije moglo tvrditi 

kao što jeste kako je Thompson pjevao Bojnu poslije završetka koncerta? 

Kasnije mi je Thompson rekao da je Barišić vjerovao u tu priču o završetku 

prenošenog dijela koncerta Bojnom Čavoglave i bio je ljut zbog promjene odjavne 

špice.  

Ma ja ti nisam uzrujan zbog toga, ali ne znam šta im neistina triba – rekao mi je 

Thompson. 

Ja moram priznati da sam se i ja nadao da ipak Marka neće prevariti i dr. 

Stjepandić zna kako sam bio ljut isto kao i Thompsonov menadžer.  

Otišli smo iz Knina, a da nismo znali za događaj s milicijom, pardon policijom. 

Sutradan su mi prijatelji javili za to sramotno ponašanje policije. Među njima i 

biskup sisački dr. Vlado Košić koji nije mogao doći u Knin jer su ga branitelji 

zamolili da održi misu u Sisku. Tko već nije neka obavezno pročita njegovu 

homiliju: 

http://www.biskupija-sisak.hr/index.php/biskup/homilije/3575-homilija-na-dan-

pobjede-i-domovinske-zahvalnosti-i-dan-hrvatskih-branitelja-2016  

Sjajna kolumnistica Hrvatskog tjednika Mirela Pavić mi ju je ovako 

prokomentirala: Biskup Košić imao sjajnuuuu propovid u Sisku...suze mi na oči,  

U nedjelju prije odlaska u Sinj na Alku poslao sam prijateljima novo pismo 

Predsjednici RH. Pismo je odmah objavljeno na nekim hrvatskim portalima, a 

potpisali su ga uz mene i kolege Stjepandića i dvojica biskupa Vlado Košić i 

Valentin Pozaić i generali Ljubo Ćesić Rojs, Marinko Krešić, Josip Štimac i Ivan 

Tolj.  

Jedan naš poznati svećenik mi je napisao istog dana: 

Poštovani g. Pečariću, 

Zašto tražiti naš pozdrav 'ZA DOM' kao službeni pozdrav u HV. 

Potreban je kao jedan od normalnih pozdrava u Hrvatskoj; Hvaljen Isus, Dobar 

dan, Bog s vama, živjeli, lijepi pozdrav...  

Bog s Vama. ZA DOM - SPREMAN. 

Odgovorio sam mu: 

On to već jest jer su HOS-ovci dio HV. 

Vlast to samo treba javno reći! 

http://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/hhitrec/24620-h-hitrec-2.html
http://www.biskupija-sisak.hr/index.php/biskup/homilije/3575-homilija-na-dan-pobjede-i-domovinske-zahvalnosti-i-dan-hrvatskih-branitelja-2016
http://www.biskupija-sisak.hr/index.php/biskup/homilije/3575-homilija-na-dan-pobjede-i-domovinske-zahvalnosti-i-dan-hrvatskih-branitelja-2016
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Pozz 

Josip 

Zapravo, to naše Pismo Predsjednici, koje je zvanično poslano jučer, završili smo 

ovako: 

Podsjećamo Vas: 

 a) Pokojna gđa Vera Stanić i g. Pero Kovačević su 1994 uvjerili predsjednika 

Tuđmana i ministra Šuška da se prizna status hrvatskog branitelja pripadnicima 

HOS-a; 

b) da je predsjednik Tuđman 1. listopada 1991(napisao je g. Kovačević) donio 

zapovijed da postrojbe HOS-a ulaze u sastav OS RH; 

c) da je znakovlje postrojbi HOS-a službeno odobrilo Ministarstbvo obrane 1994. 

sukladno Službovniku OSRH. 

d) U zakon o pravima hrvatskih branitelja iz Domovinskog rata i članova njihovih 

obitelji uvršteni su pripadnici HOS-a, a promjenom vlasti 2000-e su im ta prava 

oduzeta. 

Zapravo su to činjenice o kojima sam već pisao, o njima sam govorio nedavno u 

Bujici, a upozorio sam i Ustavni sud kada Vrhovni sud nije smatrao potrebnim 

poštivati ove činjenice u slučaju Josipa Šimunića. 

Jučer su na CroPortalu objavili članak u kome su istražili spomenute činjenice u 

svijetlu danas važećih zakona u članku: 'ZA DOM SPREMNI' VEĆ JE 

REGULIRAN I ZAŠTIĆEN ZAKONIMA REPUBLIKE HRVATSKE: 

„Nakon bezbroj novinarskih upita predstavnicima Vlade RH, Predsjednici 

Republike, vođama parlamentarnih stranaka i ostalim političarima i njihovom 

izmotavanju ili dodvoravanju potencijalnoj koaliciji i glasačima, povjesničarima 

i pravnicima, je li pozdrav "Za dom spremni" zabranjen zakonom i je li to 

povijesni hrvatski ili samo ustaški pozdrav, mi nudimo jednostavan odgovor i to 

surfajući samo 15-ak minuta, što su naravno mogli i oni koji nam vode ili bi željeli 

voditi državu. 

Ne ulazeći u to je li pozdrav "Za dom spremni" povijesni pozdrav prije Drugog 

svjetskog rata, sa sigurnošću možemo potvrditi da NIJE zabranjen zakonom. Ne 

samo da nije zabranjen već je reguliran zakonom kao i sva obilježja i odore iz 

Domovinskog rata. 

Naime, Zakonom o pravima hrvatskih branitelja iz Domovinskog rata i članova 

njihovih obitelji od 12. veljače 2013. u članku 2. stavak 1. precizirano je tko su to 

hrvatski branitelji iz Domovinskog rata.“ 

U tekstu se daje link na taj zakon i što je dano u Članku 2 tog Zakona 

(http://narodne-novine.nn.hr/clanci/sluzbeni/2013_02_19_322.html) 

i komentira taj članak: 

„Dakle, zakonom je regulirano da su pripadnici Hrvatskih obrambenih snaga 

(HOS) hrvatski branitelji iz Domovinskog rata, a budući da su sve postrojbe imale 

svoja obilježja na odorama, tako je i HOS imao znak s natpisom "Za dom spremni" 

koji je bio i uzvik na postrojavanjima.“ 

Potom upozoravaju na Pravilnik Ministarstva obrane o vojnim odorama  

(http://narodne-novine.nn.hr/clanci/sluzbeni/2011_05_58_1268.html): 

http://narodne-novine.nn.hr/clanci/sluzbeni/2013_02_19_322.html
http://narodne-novine.nn.hr/clanci/sluzbeni/2011_05_58_1268.html
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„Nadalje, člankom 18. Pravilnika o vojnim odorama (NN broj 58/11 i 113/11) 

propisano je da hrvatski branitelji iz Domovinskog rata mogu u svečanim 

prigodama u OS RH i u prigodama službenog obilježavanja obljetnica vezanih uz 

događaje u kojima su sudjelovali u Domovinskom ratu ili na obljetnicama 

zbivanja iz Domovinskog rata nositi službene vojne odore, ako ih posjeduju, a 

mogu nositi i vojne odore iz Domovinskog rata. 

Ako sagledamo ovaj Zakon o pravima hrvatskih branitelja iz Domovinskog rata i 

članova njihovih obitelji i pravilnik Ministarstva obrane o nošenju vojnih odora, 

a znajući kako izgleda odora i dijelovi odore HOS-a u Domovinskom ratu te da 

se na njima nalazi "Za dom spremni", dolazimo do zaključka da su sva dosadašnja 

postupanja hrvatske policije i pravosuđa o oduzimanju predmeta, kažnjavanju na 

javnim skupovima zbog riječi "Za dom spremni" protuzakonita, a izjave naših 

političara ukazuju da ne poznaju zakone koje bi oni u najvećoj mjeri trebali štititi. 

Temeljem spomenutog zakona dolazimo do zaključka da je i presuda suda u 

slučaju Josipa Šimunića nezakonita jer tvrdnja suda da je pozdrav "Za dom 

spremni" ustaški, a ne osvrćući se na Domovinski rat, upravo je politička presuda 

koja se ne temelji na zakonima Republike Hrvatske, a to upravo potvrđuje i ovaj 

zakon. 

Preostaje im samo jedno objašnjenje koje bi bilo suludo, a isto tako bilo bi i čisto 

silovanje zakona, a to je kad kažu: možete nositi ali ne smijete izgovarati pozdrav 

"Za dom spremni". 

Dakle, kome pravo, a kome krivo, ali pozdrav "Za dom spremni" je pozdrav iz 

Domovinskog rata i kao takav je dozvoljen.  

Zapravo, ako smo pravna država onda bi se doista trebalo poštivati hrvatski zakoni 

i ono što kaže Predsjednica Republike Kolindi Grabar Kitarović. Naime ona je 

izjavila u nedjelju navečer:  

"Pravosudni organi, pravosudna tijela trebaju rješavati pitanje (pozdrava) 'Za 

dom spremni' i slično...“ 

Zapravo lako je pretpostaviti što je ona mislila pod tim rješavanjem kada je i sama 

tvrdila da je ZDS „ustaški pozdrav“! 

Očito bi neki u Pravosuđu sami morali odgovarati jer su svojim nepoznavanjem 

zakona osuđivali ljude. Najdrastičniji slučaj je onaj Josipa Šimunića poslije hajke 

na njega od bivšeg ministra Jovanovića. Hoće li ikada odgovarati i mnogi 

političari što se ne suprotstavljaju pritiscima i osudama iz svijeta zbog zakonski 

dozvoljenog pozdrava iz Domovinskog rata – pozdrava ZDS? 

Sve to sugerira da će vlast koja nije sposobna oduprijeti se pritiscima iz svijeta i 

hrvatskih komunista, kojima nikada nije bila draga naša pobjeda u Domovinskom 

ratu, upravo zato što je ZDS zakonit pozdrav tražit će njegovu zabranu. Zapravo 

oni i napadaju ZDS kako kaže sjajni kolumnist Marko Ljubić ne zbog toga jer je 

to bio Pavelićev pozdrav, a bio je, ne zbog toga jer je današnjoj Hrvatskoj 

potreban Pavelić kao izvorišna paradigma, jer nije uopće, nego zbog toga jer je 

pod tim pozdravom ratovao slavni HOS, tisuće mladića i djevojaka, koji su dali 

više od sedamsto života u ratu za Hrvatsku i nikada ih nitko nije optužio za jedan 

jedini pojedinačan eksces, zločin. Nikada nitko. Kako onda opravdati naziv 
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vukovarskoga mosta s imenom legende Domovinskog rata – Jean Michel 

Nicolierom? Dakle, Hrvatska braneći „Za dom spremni“ ne brani ustaše, 

Pavelića, fašizam ili iskazuje simpatije prema jednome totalitarizmu, nego 

suprotno - iskazuje poštovanje prema onima koji su pod tim pozdravom slomili 

jedini realni nacifašizam u sjećanju suvremene Europe nakon Drugog svjetskog 

rata, onaj srpski iz devedesetih. 

„http://www.hkv.hr/izdvojeno/vai-prilozi/ostalo/prilozi-graana/24616-m-ljubic- 

za budućnost ili sa stranim moćnicima u ugodnu beogradko-bruxsellesku 

fotelju.rezimu.html  

Zato se lako može dogoditi ono što tvrdi naš poznati odvjetnik i kolumnist 

Zvonimir Hodak: 

A ZDS će na koncu završit na referendumu. Čiji ishod se unaprijed zna. Dotle 

neka zaborave svi vlastodršci u RH da će ZDS suzbit policijskim i pravosudnim 

mjerama. Nema šanse. S tim usklikom išlo se u Domovinski rat. S tim usklikom 

ginulo se u Domovinskom ratu. Jugo-nostalgičare, medijske ljevičare i gledatelje 

Žikine dinastije može spasiti samo nada da će Hrvati na demokratskom 

referendumu odbaciti ZDS. Kad bi taj, za sada imaginarni referendum, ikada bio 

raspisan onda bih savjetovao Anti Tomiću, Jurici Pavičiću, Miljenku Jergoviću, 

Jeleni Lovrić, Miloradu Pupovcu, Marku Špoljaru, Silvani Perici, Tvrtku 

Jakovini, Hrvoju Klasiću, Draganu Markovini i sličnim likovima da ujedno 

predlože da se građani izjasne jesu li za to da ustaška kuna i dalje ostane sredstvo 

plaćanja u RH. Ha, ha … kakva hiprokrizija. ZDS ih užasava, ali kuna koja je 

istinska poglavnikova valuta, im je usprkos toga prirasla i srcu i džepu. Sve u 

svemu dječje bolesti hrvatskog medijskog prostora su neizlječive. 

http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/idiote-koji-su-zapalili-srpsku-

zastavu-treba-kazniti-hrvati-ne-pale-tude-zastave-mi-svojim-pobjedama-

prisiljavamo-na-paljenje-nasih-zastava-945057 

Zapravo bio bi to referendum o Hrvatskoj. Referendum koji bi pokazao koliko 

sam bio u pravu kada sam tvrdio kako Srbi dijele Hrvate na ustaše i srpske sluge. 

Referendum koji bi pokazao ima li danas više srpskih sluga tj. onih koji ne žele 

neovisnu Hrvatsku od 20-25 posto kako je svojevremeno tvrdio Tuđman! Moja 

pozicija je poznata: Ja vam ne volim biti sluga! 

Završit ću s porukom vlastima Luke Podruga u današnjem Hrvatskom tjedniku: 

„Trenutačna hrvatska vlast, od predsjednice do premijera, a posebno vladajuća 

koalicija HDZ i MOST, svojim odlukama pokazat će svoje domoljublje i 

opredijeljenost. Mogu birati između zaštite nacionalnih interesa i služenja 

Beogradu, između ulizivanja antihrvatskim antifašistima i zaštite digniteta 

Domovinskog rata i branitelja. Između njih sinova Udbe i nas sinova Oluje. Izbor 

je lagan i jednostavan, kao 1991., s hrvatskim narodom u tešku borbu ili sa 

stranim moćnicima u ugodnu beogradsko-bruxsellesku fotelju.“  

HVALA! 

 

Skradin, 11. kolovoza 2016.  

 

http://www.hkv.hr/izdvojeno/vai-prilozi/ostalo/prilozi-graana/24616-m-ljubic-%20za%20budućnost%20ili%20sa%20stranim%20moćnicima%20u%20ugodnu%20beogradko-bruxsellesku%20fotelju.rezimu.html
http://www.hkv.hr/izdvojeno/vai-prilozi/ostalo/prilozi-graana/24616-m-ljubic-%20za%20budućnost%20ili%20sa%20stranim%20moćnicima%20u%20ugodnu%20beogradko-bruxsellesku%20fotelju.rezimu.html
http://www.hkv.hr/izdvojeno/vai-prilozi/ostalo/prilozi-graana/24616-m-ljubic-%20za%20budućnost%20ili%20sa%20stranim%20moćnicima%20u%20ugodnu%20beogradko-bruxsellesku%20fotelju.rezimu.html
http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/idiote-koji-su-zapalili-srpsku-zastavu-treba-kazniti-hrvati-ne-pale-tude-zastave-mi-svojim-pobjedama-prisiljavamo-na-paljenje-nasih-zastava-945057
http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/idiote-koji-su-zapalili-srpsku-zastavu-treba-kazniti-hrvati-ne-pale-tude-zastave-mi-svojim-pobjedama-prisiljavamo-na-paljenje-nasih-zastava-945057
http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/idiote-koji-su-zapalili-srpsku-zastavu-treba-kazniti-hrvati-ne-pale-tude-zastave-mi-svojim-pobjedama-prisiljavamo-na-paljenje-nasih-zastava-945057
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BOLJE JE PRIČATI A NE RADITI, ZAR NE? 
 

Vlado Marušić je na portalu Glas Brotnja 29. 08. 2016. u svom reagiranju na 

zabranu Thompsonova koncerta u Švicarskoj spomenuo i moje pismo: 

Na zabranu ovog koncerta reagirao je akademik Josip Pečarić koji se obratio 

Predsjednici RH, Ministru Branitelja RH, Ministarstvu inozemnih poslova 

RH izražavajući svoje nezadovoljstvo zabranom ovog koncerta što se 

dogodilo i 2009 godine kada su švicarske vlasti također zabranile koncert 

Marka Perkovića Thompsona zbog čega su Hrvati u Švicarskoj prikupili 

5000 potpisa potpore Thompsonu negodujući protiv odluke švicarskih vlast, 

pa sada s pravom Akademik Pečarić očekuje od gore navedenih državnih 

institucija RH svoje priopćenje i zaštitu simbola hrvatskog otpora Marka 

Perkovića Thompsona, no vidjet ćemo??? 

http://glasbrotnja.net/vlado-marusic-thompson-fitilj-svijece-koja-gori-mraku-

europe/  

Tri upitnika sugerira kako g. Marušić ne očekuje nikakvo reagiranje. Međutim, 

možda se kao reagiranje Ministarstva vanjskih poslova može shvatiti ono što je 

izjavio mr.sc. Slobodan Mikac, generalni konzul hrvatskog veleposlanstva u 

Švicarskoj: 

“Znam da je imao zabranu nekoliko godina, zatim je odrađen koncert, po meni je 

to previše buke oko jednog pjevača”, ocijenio je dodavši kako: “nije dobro da 

netko otvoreno poziva na mržnju, na netrepeljivost – takva retorika ne pripada ni 

u Hrvatsku ni u Švicarsku”. 

http://narod.hr/svijet/procitajte-sto-generalni-konzul-kaze-o-zabrani-koncerta-

marka-perkovica-thomspona  

Vjerovali ili ne: Švicarci lažno optuže Thompsona kako “uvijek iznova” upada u 

oči zbog “ultra-nacionalističkih svjetonazora” i “veličanja fašističkog režima 

ustaša”, a generalnom konzulu takova laž ne smeta već svojom izjavom da za 

pravo Švicarcima. Kako njegovo Ministarstvo nije reagiralo na takovu izjavu 

ispada da u tom Ministarstvu misle suprotno od Ministra branitelja koji je 

Thompsonu napisao: 

„Tvoj nadasve domoljuban duh i promicanje vrijednosti pravednog i 

osloboditeljskog Domovinskog rata bili su snažna potpora i hvalevrijedan primjer 

domoljublja i snage hrvatskog zajedništva.“ 

Ili samo šalju u svijet na mjesto generalnog konzula čovjeka koji ništa ne 

razumije? Bilo kako bilo itekako su odmah trebali reagirati na ovakvu sramotnu 

izjavu. 

A zabrana je bila izvrsna prigoda da HDZ pokaže kako oni i djeluju kada su u 

pitanju hrvatski nacionalni interesi. To bi im dobro došlo u vrijeme kada 

Milanović ustašuje po Hrvatskoj, računajući kako svoje biračko tijelo ne može 

izgubiti pa mu je cilj pokazati da u HDZ-u ne smiju ni reći ono što se ne sviđa 

moćnicima u EU i šire. Izvrsna prigoda i da pokažu da Plenković nije doveden da 

bi zaustavio Karamarka koji je sve više i više pokazivao kako su mu hrvatski 

nacionalni interesi važniji od interesa EU-a.  

http://glasbrotnja.net/vlado-marusic-thompson-fitilj-svijece-koja-gori-mraku-europe/
http://glasbrotnja.net/vlado-marusic-thompson-fitilj-svijece-koja-gori-mraku-europe/
http://narod.hr/svijet/procitajte-sto-generalni-konzul-kaze-o-zabrani-koncerta-marka-perkovica-thomspona
http://narod.hr/svijet/procitajte-sto-generalni-konzul-kaze-o-zabrani-koncerta-marka-perkovica-thomspona
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Izvrsnu raščlambu Milanovićeva ustašovanja i ponašanja HDZ.a dao je Marko 

Ljubić u tekstu Milanovićeva velika obmana: 

http://narod.hr/hrvatska/marko-ljubic-milanoviceva-velika-obmana  

Naravno mnogi hrvatski kolumnisti su pisali o tome. Sve te tekstove možemo 

podvesti pod naslov koji je dao Milan Ivkošić:  

Hrvatska nastavlja skidati gaće pred svakim u EU, pa i pred četničkom Srbijom 

http://www.vecernji.hr/premium/hrvatska-nastavlja-skidati-gace-pred-svakim-u-

eu-pa-i-pred-cetnickom-srbijom-

1109188?utm_source=Ve%C4%8Dernji+list&utm_campaign=533631b39c-

Premium_NL6_17_2016&utm_medium=email&utm_term=0_d9b3729caf-

533631b39c-67747401  

Dujmović: 

http://narod.hr/hrvatska/t-dujmovic-ljevici-klecaju-koljena-pred-beogradom-a-

desnica-se-ukoci-kad-ih-berlin-washington-mrko-

pogledaju?doing_wp_cron=1472242099.7031641006469726562500  

Starešina: 

http://narod.hr/hrvatska/v-staresina-hrvatski-politicari-ne-vide-da-im-vucic-mic-

po-mic-uhicuje-drzavu-priprema-

odcjepljenje?doing_wp_cron=1472628778.3752140998840332031250  

Hitrec: 

http://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/hhitrec/24745-h-hitrec-starcevicanski-

obracenik-zoki-koji-se-samoproglasio-novim-vodom-krajnje-hrvatske-

desnice.html  

Šola 

http://www.slobodnadalmacija.hr/misljenja/agora/clanak/id/324805/petokolonas

-sake-jada-iz-beograda  

Navest ću samo dio onoga što je napisao Hodak: 

Pa da vidimo koje je to grozote “nabrijani“ Zoki rekao da se čitav progresivni, 

pastoralni lijevi dio Lijeve naše tako zgrozio. Priznajem i sam da je nedopustivo 

reći za pristojne, europski orijentirane Srbe da su “šaka jada“, da već 150 godina 

ne znaju koga bi pripojili, Makedoniju, BiH ili Kosovo te da takvi pretendiraju 

vladati Balkanom. Srbi stvarno nisu zaslužili da ih se ovako uličarski vrijeđa. Evo, 

Vučić je nedavno diplomatski i uljudno usporedio Oluju sa Jasenovcem. Je li ta 

usporedba uvredljiva? Jelena Lovrić, Ante Tomić, Nenad Stazić, Bojan 

Glavašević, Milorad Pupovac, Vedrana Rudan i gledaoci Žikine dinastije sigurni 

su da nije. I Carl Bildt se slaže sa njima. I redakcija Jutarnjeg istog je mišljenja. 

To je sloboda govora i izražavanja. Čl. 38. Ustava RH. Kad mlađahni po-četnik 

Vučić kaže da Srbija neće više dozvoliti Oluju onda je to figurativna metafora. Pa 

koliko je oluja nanijela štete našim narodima i usjevima? A tek u svijetu?! Kad 

Ivica Dačić, Slobin đačić, kaže da će se referendum u RS održati inače će Srbija 

“da tamo pošalje vojsku“ to ne treba odmah bukvalno shvatiti. Dok se po sistemu 

“skup’te se, skup’te četnici“ vojska skupi, Rusi daju naoružanje, Merkelovica 

odobri akciju, proći će dosta vremena. Kad četnički vojvoda Nikolić, zvani od 

milja Toma grobar, uspoređuje Milanovića s Pavelićem, a RH sa NDH-om, onda 

http://narod.hr/hrvatska/marko-ljubic-milanoviceva-velika-obmana
http://vecernji.us6.list-manage.com/track/click?u=e2e4d0126f78ebd6c6e74d904&id=20847741b7&e=6cd1c1ec72
http://www.vecernji.hr/premium/hrvatska-nastavlja-skidati-gace-pred-svakim-u-eu-pa-i-pred-cetnickom-srbijom-1109188?utm_source=Ve%C4%8Dernji+list&utm_campaign=533631b39c-Premium_NL6_17_2016&utm_medium=email&utm_term=0_d9b3729caf-533631b39c-67747401
http://www.vecernji.hr/premium/hrvatska-nastavlja-skidati-gace-pred-svakim-u-eu-pa-i-pred-cetnickom-srbijom-1109188?utm_source=Ve%C4%8Dernji+list&utm_campaign=533631b39c-Premium_NL6_17_2016&utm_medium=email&utm_term=0_d9b3729caf-533631b39c-67747401
http://www.vecernji.hr/premium/hrvatska-nastavlja-skidati-gace-pred-svakim-u-eu-pa-i-pred-cetnickom-srbijom-1109188?utm_source=Ve%C4%8Dernji+list&utm_campaign=533631b39c-Premium_NL6_17_2016&utm_medium=email&utm_term=0_d9b3729caf-533631b39c-67747401
http://www.vecernji.hr/premium/hrvatska-nastavlja-skidati-gace-pred-svakim-u-eu-pa-i-pred-cetnickom-srbijom-1109188?utm_source=Ve%C4%8Dernji+list&utm_campaign=533631b39c-Premium_NL6_17_2016&utm_medium=email&utm_term=0_d9b3729caf-533631b39c-67747401
http://www.vecernji.hr/premium/hrvatska-nastavlja-skidati-gace-pred-svakim-u-eu-pa-i-pred-cetnickom-srbijom-1109188?utm_source=Ve%C4%8Dernji+list&utm_campaign=533631b39c-Premium_NL6_17_2016&utm_medium=email&utm_term=0_d9b3729caf-533631b39c-67747401
http://narod.hr/hrvatska/t-dujmovic-ljevici-klecaju-koljena-pred-beogradom-a-desnica-se-ukoci-kad-ih-berlin-washington-mrko-pogledaju?doing_wp_cron=1472242099.7031641006469726562500
http://narod.hr/hrvatska/t-dujmovic-ljevici-klecaju-koljena-pred-beogradom-a-desnica-se-ukoci-kad-ih-berlin-washington-mrko-pogledaju?doing_wp_cron=1472242099.7031641006469726562500
http://narod.hr/hrvatska/t-dujmovic-ljevici-klecaju-koljena-pred-beogradom-a-desnica-se-ukoci-kad-ih-berlin-washington-mrko-pogledaju?doing_wp_cron=1472242099.7031641006469726562500
http://narod.hr/hrvatska/v-staresina-hrvatski-politicari-ne-vide-da-im-vucic-mic-po-mic-uhicuje-drzavu-priprema-odcjepljenje?doing_wp_cron=1472628778.3752140998840332031250
http://narod.hr/hrvatska/v-staresina-hrvatski-politicari-ne-vide-da-im-vucic-mic-po-mic-uhicuje-drzavu-priprema-odcjepljenje?doing_wp_cron=1472628778.3752140998840332031250
http://narod.hr/hrvatska/v-staresina-hrvatski-politicari-ne-vide-da-im-vucic-mic-po-mic-uhicuje-drzavu-priprema-odcjepljenje?doing_wp_cron=1472628778.3752140998840332031250
http://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/hhitrec/24745-h-hitrec-starcevicanski-obracenik-zoki-koji-se-samoproglasio-novim-vodom-krajnje-hrvatske-desnice.html
http://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/hhitrec/24745-h-hitrec-starcevicanski-obracenik-zoki-koji-se-samoproglasio-novim-vodom-krajnje-hrvatske-desnice.html
http://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/hhitrec/24745-h-hitrec-starcevicanski-obracenik-zoki-koji-se-samoproglasio-novim-vodom-krajnje-hrvatske-desnice.html
http://www.slobodnadalmacija.hr/misljenja/agora/clanak/id/324805/petokolonas-sake-jada-iz-beograda
http://www.slobodnadalmacija.hr/misljenja/agora/clanak/id/324805/petokolonas-sake-jada-iz-beograda
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on zna da na taj način priličnom broju ljudi u Lepoj njihovoj šalje birane 

komplimente. 

I na tako rafinirane fino složene pohvale od strane komšija Zoki, umjesto da se 

nakloni i zahvali, on huliganski šteti idiličnim odnosima dviju prijateljskih država. 

Neki hlebinski političari misle da Zoki jednostavno “ne može kontrolirati svoj 

izričaj.“ Još kako može! Osobito ako je sve što je rekao o Srbiji čista, destilirana 

istina. Srpska vladajuća garnitura je šaka jada. Problem je što to oni još ne znaju. 

Da je Srbija vojnički jaka kao 1991.g., uz ovakvu podršku Rusije i logistiku Angele 

Merkel, u Zagrebu bi Pavle Kalinić proglasom tražio da se akumuliraju rezerve 

hrane, vode, soli, šećera za prvih deset dana. No, to ne znači da jednog dana, a 

možda i prije, Srbija neće biti spremna. Kao i toliko puta prije. 

http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/zasto-svakog-kolovoza-

pobjesne-srbi-orjunasi-udbasi-jugonostalgicari-stare-komunjare-mladi-

kriptokomunisti-gledaoci-zikine-dinastije-etablirani-cetnici-i-sva-stoka-sitnog-

zuba-949922  

Pitanje je hoće li svojim izjavama Milanović ipak odbiti od sebe one na koje 

sigurno računa a za kojima Hodak poručuje: 

Oluja će vas pratiti do kraja života u vašim zečjim dušama. 

O njima piše Holjevac: 

http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/hrvatskim-antifasistima-je-blizi-vucic-

nego-milanovic-950296  

Međutim, prof. dr. sc. Zdravko Tomac već u naslovu svoga teksta kaže što 

hrvatska vlast, umjesto priča, treba napraviti: 

 Hrvatska treba podići optužnicu protiv Vučića, Nikolića i Dačića! 

http://direktno.hr/en/2014/kolumne/58943/Hrvatska-treba-podići-optužnicu-

protiv-Vučića-Nikolića-i-Dačića!.htm  

Svojevremeno sam i sam pozivao vlast da pokrene sudsku tužbu za ratne štete, što 

je i logično poslije presude stalnog suda u Haagu po kojoj je Srbija izvršila 

agresiju na Hrvatsku u cilju stvaranja homogene velike Srbije i pri tome izvršila 

niz genocidnih radnji. Znamo da iz vlasti nikada nisu naveli ni te činjenice što je 

vjerojatno Milanoviću bio signal da može ustašovati, jer vladajući ne smiju. 

A što tek reći na sjajan prijedlog Ivice Marijačića (Hrvatski tjednik, 25. 08. 2016.): 

Ukidanje Zakona o općemu oprostu jedina učinkovita protumjera prema Srbiji 

Marijačić svoj tekst završava ovako: 

Pozivanje Srbije na razum danas je, na žalost, jednako nedjelotvorno kao i u 

vrijeme rata jer ta država očito nije doživjela civilizacijsku transformaciju. 

Tuđman im je bezbroj puta nudio mir, ali je on i svatko drugi znao da mira ne će 

biti bez prave lekcije koja je uslijedila u obliku operacije Oluje. Hrvatska vojnička 

čizma pregazila je agresora u samo par dana i nanijela mu poraz koji će ga još 

dugo, dugo boljeti. Unatoč toj boli i veličini pobjednika koji im je abolicijom dao 

mogućnost da shvate zabludu, nisu izvukli nikakvu pouku. Ali ni hrvatske vlasti 

nisu izvukle pouku da Srbija ne će popustiti u svome nasilju ako ju se na to ne 

primora. 

http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/zasto-svakog-kolovoza-pobjesne-srbi-orjunasi-udbasi-jugonostalgicari-stare-komunjare-mladi-kriptokomunisti-gledaoci-zikine-dinastije-etablirani-cetnici-i-sva-stoka-sitnog-zuba-949922
http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/zasto-svakog-kolovoza-pobjesne-srbi-orjunasi-udbasi-jugonostalgicari-stare-komunjare-mladi-kriptokomunisti-gledaoci-zikine-dinastije-etablirani-cetnici-i-sva-stoka-sitnog-zuba-949922
http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/zasto-svakog-kolovoza-pobjesne-srbi-orjunasi-udbasi-jugonostalgicari-stare-komunjare-mladi-kriptokomunisti-gledaoci-zikine-dinastije-etablirani-cetnici-i-sva-stoka-sitnog-zuba-949922
http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/zasto-svakog-kolovoza-pobjesne-srbi-orjunasi-udbasi-jugonostalgicari-stare-komunjare-mladi-kriptokomunisti-gledaoci-zikine-dinastije-etablirani-cetnici-i-sva-stoka-sitnog-zuba-949922
http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/hrvatskim-antifasistima-je-blizi-vucic-nego-milanovic-950296
http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/hrvatskim-antifasistima-je-blizi-vucic-nego-milanovic-950296
http://direktno.hr/en/2014/kolumne/58943/Hrvatska-treba-podići-optužnicu-protiv-Vučića-Nikolića-i-Dačića!.htm
http://direktno.hr/en/2014/kolumne/58943/Hrvatska-treba-podići-optužnicu-protiv-Vučića-Nikolića-i-Dačića!.htm
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Ukinimo, dakle, Zakon o općemu oprostu pa ćemo brzo vidjeti kako se susjedna 

agresivna država povlači. Što bi značilo ukidanje toga Zakona? Prvo bi desetak 

tisuća Srba koji su se vratili u Hrvatsku, brzo pobjeglo u Srbiju jer su sudjelovali 

u agresiji, među njima zacijelo i silovatelji vukovarskih žena koji danas slobodno 

šeću gradom herojem i čak su zaposleni u policiji, pravosuđu i ostalim 

institucijama. Neka odlaze, za takvima nitko ne bi plakao, a ako bi neki ostali – 

ima u hrvatskim zatvorima još mjesta za njih. Nadalje, stotinjak i više tisuća Srba 

ne bi se usudilo napustiti Srbiju, što je također dobro. Vrijeme je, dakle, da se 

Hrvatska počne ponašati kao pobjednica, a ne kao gubitnica rata iz 90-ih, ne da 

bi ikoga ponižavala, nego da bi vratila prirodni poredak stvari u kojemu nije 

moguće da poraženi agresor izbjegne kaznu i plaćanje odštete, a kamoli da on 

sudi žrtvama svoje agresije. 

Cijeli tekst možete naći na: 

http://www.hkv.hr/hrvatski-tjednik/24738-i-marijacic-ukinurti-zakon-o-opcemu-

oprostu-jedina-ucinkovita-protumjera-prema-srbiji.html  

Da, postoje sjajni prijedlozi kako Hrvatska može pokazati da je ponosna i 

samosvjesna država. Samo da su takovi i njeni političari. Zato je prijedlog da se 

reagira na Thompsona bio samo prijedlog da se počne. Zar izbori nisu itekako 

zgodna prigoda za tako nešto? 

  

http://www.hkv.hr/hrvatski-tjednik/24738-i-marijacic-ukinurti-zakon-o-opcemu-oprostu-jedina-ucinkovita-protumjera-prema-srbiji.html
http://www.hkv.hr/hrvatski-tjednik/24738-i-marijacic-ukinurti-zakon-o-opcemu-oprostu-jedina-ucinkovita-protumjera-prema-srbiji.html
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TKO ŽELI NA MJESTO HASANBEGOVIĆA DA BI 

POSTAO IZDAJICA HRVATSKOG NARODA? 

 
Poslije Brune Esih i bivši predsjedničin savjetnik za kulturu Andro Krstulović 

Opara ne želi mjesto na kome se Hasanbegović iskazao i postao najbolji 

ministar i poslije Tuđmana jedini HDZ-ovac s karizmom.  

http://direktno.hr/en/2014/direkt/64354/Nitko-ne-%C5%BEeli-mijenjati-

Hasanbegovi%C4%87a-Plenkovi%C4%87-dobio-novu-odbijenicu.htm  

Tako Plenković ima neočekivano velike poteškoće da izvrši jednostavni nalog 

svjetskih moćnika i ukloni neposlušnog Hasanbegovića koji naivno misli da 

kao ministar u Hrvatskoj vladi treba služiti hrvatskom narodu, a ne 

gazdama. 

Istina, Plenković kojemu lijevi mediji pokušavaju stvoriti karizmu kao što su 

Josipoviću, upravo iz primjera Josipovića nije jednostavno imati na 

ministarskom položaju čovjeka koji je sam sebi stvorio karizmu koju ima. To 

je pozicija koja Hasanbegoviću govori što je interes hrvatskog naroda i 

samim tim pokazuje kakvi su oni drugi političari koje lijevi mediji toliko 

slave. 

Plenkoviću pravi velike probleme i bivši Josipovićev savjetnik Dejan Jović 

koji govori da je Plenković zamijenio Karamarka jer je bio opasnost za 

Hrvatsku. 

Ne treba biti previše inteligentan pa shvatiti da je sve suprotno od onoga što Jović 

kaže, zar ne? 

http://direktno.hr/en/2014/direkt/64423/Jovi%C4%87-o-Milanovi%C4%87u-

Plenkovi%C4%87u-Hasanbegovi%C4%87u-Stieru-%C5%A0eksu.htm  

Ali on govori i ono što gazde očekuju od Plenkovića, zar ne? 

Kolika je „opasnost“ za slobodu u Hrvatskoj bio Karamarko najbolje nam govori 

Most kome je drugi čovjek Karamarkovog HDZ-a Brkić bio nepodoban za 

Ministra branitelja, ali vrlo podoban za Podpredsjednika Sabora i pri tome dobija 

najviše glasova. Podsjetit ću vas kako sam zamjerao Karamarku jer nije išao do 

kraja upravo s Brkićem, a ne čekao da on – nepodoban Joviću i Mostu – dođe na 

red.  

Po Plenkoviću udara i Jelena Lovrić. Naime i njoj je on sada podobniji od Mosta 

koji je odradio svoju zadaću rušeći opasnost za slobodu g. Karamarka. O tome 

vidjeti Hodaka. Meni je – naravno - zanimljiv dio gdje je i ZDS: 

Za vrijeme Karamarka ustaške zmije razmiljele su se po Lijepoj Našoj. Fašizacija 

i ustašizacija, svastike, ZDS, ognjištari. Otkako nam se ukazao Plenki, sve je to 

nestalo kao da su Davor Božinović, Mate Granić i Vlado Šeks čarobnim štapićem 

rastjerali tamne oblake nad državom. .. Na plenarnoj sjednici Europskog 

parlamenta Britanac Nigel Farage osvrnuo se i na Lijepu našu. Naglasio je da je 

Hrvatska “velika pobjeda EU“ iako je svega 22% građana RH glasovalo na 

referendumu za ulazak u EU. Govoreći o rasprodaji nacionalnog imetka, Farage 

je rekao: “Zemlja koja se 800 godina borila za svoju neovisnost, nakon 20 godina 

ju je prodala ovim ljudima ispred nas“. Država koja prelazi preko Hude jame kao 

http://direktno.hr/en/2014/direkt/64354/Nitko-ne-%C5%BEeli-mijenjati-Hasanbegovi%C4%87a-Plenkovi%C4%87-dobio-novu-odbijenicu.htm
http://direktno.hr/en/2014/direkt/64354/Nitko-ne-%C5%BEeli-mijenjati-Hasanbegovi%C4%87a-Plenkovi%C4%87-dobio-novu-odbijenicu.htm
http://direktno.hr/en/2014/direkt/64423/Jovi%C4%87-o-Milanovi%C4%87u-Plenkovi%C4%87u-Hasanbegovi%C4%87u-Stieru-%C5%A0eksu.htm
http://direktno.hr/en/2014/direkt/64423/Jovi%C4%87-o-Milanovi%C4%87u-Plenkovi%C4%87u-Hasanbegovi%C4%87u-Stieru-%C5%A0eksu.htm
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”gluha kuja preko ćuprije”, koja ne reagira kad FIFA u obrazloženju kazne 

izrečene Joe Šimuniću napiše: “Na teritoriju po kojem se danas RH proteže Hrvati 

su zapravo činili manjinu pučanstva. Teritorij je bio napučen milijunima Srba, 

Židova i Roma. Radi stvaranja hrvatske države ustaše su izvršile pljačku srpske, 

židovske i romske imovine, masovna uhićenja, zatočenja u koncentracijske logore 

te masovna pogubljenja pripadnika židovskog, srpskog i romskog življa, kao i 

nasilnog prekrštavanja preostalog srpskog i židovskog življa na rimokatoličku 

vjeru…” (a što je sa prekrštavanjem Roma? Opaska autora). ”Ustaše su također 

pobile 40.000 Židova te čak 700.000 Srba.“ FIFA-debil koji je to napisao sigurno 

nije isisao iz prsta tvrdnju o Hrvatima kao manjini u Hrvatskoj. Ja mislim da su 

te prijesne laži iz Hrvatske plasirali desničari. Sigurno i vi mislite tako? Jasno je 

da ljevica i razni hrvatski izrodi lažu iz generacije u generaciju. Jasno je da cinka 

i falsificira nacionalnu povijest preko katedri povijesti raznih filozofskih fakulteta 

u Zagrebu, Splitu i Rijeci. 

Međutim, nejasno je da nijedna vlast u RH, bila ona SDP-ova ili HDZ-ova, ne 

ustane barem na zadnje noge zbog otkrića Hude jame ili na kretensko 

obrazloženje kazne Jou Šimuniću.. 

http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/kod-hdz-a-je-prilicno-jasno-

da-je-desna-crvena-krpa-hasanbegovic-zbog-kojeg-se-ljevicari-jos-tresu-sto-

ako-ipak-ne-daj-boze-963882  

Kako je očito da je ZDS jedan od dokaza preostalih negativnosti u RH poželjno 

je sve one koji su potpisali peticiju (a Joe je jedan od njih) na sličan način 

progoniti. Ne samo njih nego i njihove obitelji i suradnike, omalovažavati sve ono 

što su napravili i sl. Tako se to doista i radi kod nas. Itekako sam upoznat s tako 

sjajnim dostignućima naše države. Gazde moraju biti zadovoljne! 

Čeka se samo trenutak kada će biti objavljeno da Hasanbegović nije više ministar 

i da neće moći s te pozicije trovati Hrvate nekakovim Hrvatstvom! 

Tada se više neće moći pokazivati nekakav prijezir prema Zapadu: 

 http://kamenjar.com/visnja-staresina-prijezir-prema-zapadu/  

A doista i desničari ga ponekad otvoreno iskazuju negirajući veličanstvenu ulogu 

Zapada kada je hapsila i godinama držalu u svojim tamnicama one koji su 

oslobađali svoju zemlju. Kako su to mogli raditi kada im gazde nisu to dozvolile, 

zar ne? 

Zar nije prirodno imati u RH mnogo više onoga što se jedan desničar usudi i 

kritizirati: 

http://kamenjar.com/mladen-pavkovic-srpska-nuzda-usred-zagreba/  

kad se već ne može ponoviti ono što su sa Zapada s oduševljenjem dočekivali kao 

npr.: 

http://kamenjar.com/17-listopada-1991-god-progon-hrvata-iz-iloka/  

Uostalom čitajte ili slušajte o tome Marka Ljubića: 

http://narod.hr/hrvatska/marko-ljubic-hrvatski-politicki-sustav-zahtjeva-

potpunu-radikalnu-rekonstrukciju 

Čitajte i Hitreca: 

http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/kod-hdz-a-je-prilicno-jasno-da-je-desna-crvena-krpa-hasanbegovic-zbog-kojeg-se-ljevicari-jos-tresu-sto-ako-ipak-ne-daj-boze-963882
http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/kod-hdz-a-je-prilicno-jasno-da-je-desna-crvena-krpa-hasanbegovic-zbog-kojeg-se-ljevicari-jos-tresu-sto-ako-ipak-ne-daj-boze-963882
http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/kod-hdz-a-je-prilicno-jasno-da-je-desna-crvena-krpa-hasanbegovic-zbog-kojeg-se-ljevicari-jos-tresu-sto-ako-ipak-ne-daj-boze-963882
http://kamenjar.com/visnja-staresina-prijezir-prema-zapadu/
http://kamenjar.com/mladen-pavkovic-srpska-nuzda-usred-zagreba/
http://kamenjar.com/17-listopada-1991-god-progon-hrvata-iz-iloka/
http://narod.hr/hrvatska/marko-ljubic-hrvatski-politicki-sustav-zahtjeva-potpunu-radikalnu-rekonstrukciju
http://narod.hr/hrvatska/marko-ljubic-hrvatski-politicki-sustav-zahtjeva-potpunu-radikalnu-rekonstrukciju
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http://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/hhitrec/25095-h-hitrec-hrvatska-

politika-i-dalje-zivi-u-olovnim-komunistickim-jugoslavenskim-maglama.html  

Zbog svega rečenog doista je neobična tvrdnja da Plenković ima problema s 

smjenjivanjem Hasanbegović kada je svima jasno da će istog momenta postati 

omiljeni i svjetskim moćnicima i srpskim slugama u Hrvatskoj. Uostalom sutra 

ćemo sve znati.  

http://kamenjar.com/andrej-plenkovic-sutra-predstavlja-ministre-novoj-vladi/  

Ako Hasanbegovići nije ministar jasno je: 

Kome je, uostalom, stalo do Hrvata! 

  

http://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/hhitrec/25095-h-hitrec-hrvatska-politika-i-dalje-zivi-u-olovnim-komunistickim-jugoslavenskim-maglama.html
http://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/hhitrec/25095-h-hitrec-hrvatska-politika-i-dalje-zivi-u-olovnim-komunistickim-jugoslavenskim-maglama.html
http://kamenjar.com/andrej-plenkovic-sutra-predstavlja-ministre-novoj-vladi/
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SRPSKE SLUGE ŽELE I U SABORU PROTIV HOS-A 

TJ. PROTIV DOMOVINSKOG RATA! 

 
Jutros sam upozorio naše „antifašiste“ ili kako ih više volim nazivati srpske sluge 

kako nisu dovoljni brzo reagirali na upute koji im je dao srbijanski ministar Vulin: 

„Vulin nije upozorio kako treba nastaviti s „fašizacijom“ Hrvatske i napadati sve 

što rade HOS-ovci jer je poznato kako su se u ratu srpsko-crnogorski agresori 

bojali od samih oznaka HOS-a: 

http://narod.hr/hrvatska/srbijanski-ministar-vulin-ponovno-napada-hrvatsku-

pozivam-eu-da-reagira-bujanja-fasizma-hrvatskoj 

Čini se da sam kriv i za ovaj ispad glasnogovornika njihovih gazda sudeći po 

onome kako je govor novog predsjednika SDP-a komentirala Mirela Pavić;: 

„...Mladi Bernić pozdravija je nakon pobjede svoju štakorsku drugarsku propalu 

organizaciju ispičutura i linguza, čisto fajn. Što bi se reklo (o.p. K-antiša) 

'plisnivo'. A i mora je reć – 'zdravo'. Jerbo je vjernik. Razumite li me? Prisiklo me 

kad san vidila naslov da ih je pozdravija 'starim hrvackim pozdravom', tila san 

odma Pečariću i emigraciji dojavit, prije čitanja teksta, kako ćemo se sad svi lipo 

upisat u partiju jerbo je prva progledala i kako će in bit pozdrav dopušten. Sva 

srića da nisan, moga je ljude herc strefit, a ja širit dezinformacije. Etogac...“ 

Zato me je doista obradovalo vidjeti kako su danas svi krenuli u akciju slijedeći 

Vulinov uput. Napad je uslijedio mjesec dana poslije postavljanja poginulim 

HOS-ovcima a uslijedio je tek kada su dobili impuls iz Beograda. Valjda su se svi 

javili trudeći se pobijediti u pokazivanju svoje lojalnosti svojim gazdama. A gazde 

to od njih i očekuju jer moraju poništiti učinak od velikog hrvatskog genocida 

kada su napravili zečeve od njihovih vojnika! 

“Trećina članova Odbora za Ustav, Poslovnik i politički sustav zatražila je zbog 

postupanja evidentno suprotnom izvorišnim osnovama Ustava, uznemirenja 

građana i nanošenja štete ugledu i interesima Republike Hrvatske sazivanje 

sjednice odbora na temu postavljanja ploče u Jasenovcu. 

Nadamo se da će predsjednik odbora to učiniti što prije, a još više se nadamo da 

sjednica neće biti niti potrebna, odnosno da će nas Vlada preduhitrit”, objavio je 

Arsen Bauk danas poslijepodne na svojem Facebooku. 

Zahtjev, kojeg potpisuju Peđa Grbin, Arsen Bauk, Vesna Pusić, Orsat Miljenić, 

Tomislav Saucha i Siniša Hajdaš Dončić, tako će temu spomen ploče s natpisom 

‘Za dom spremni’ dovesti u Sabor.“ 

http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/pusic-i-ekipa-zele-raspravu-u-saboru-o-

ploci-u-jasenovcu-979903  

Ovaj put je to njihovo otvoreno prozivanje Domovinskog rata kojim su Hrvati 

porazili njihove srpske gazde. Naime, u Jasenovcu je u čast poginulih HOS-ovaca 

postavljen spomenik s grbom tih naših branitelja koji su bili strah i trepet agresora. 

Kako su svi naši branitelji za Srbe i njihove sluge bili ustaše, prirodno je da oni 

traže uklanjanje „ustaškog“ pozdrava. 

Podsjetimo, UDHOS grada Zagreba postavio je spomen-ploču za poginule 

pripadnike HOS-a u Domovinskom ratu 1. satnije „Ante Paradžik“ u Jasenovcu. 

http://narod.hr/hrvatska/srbijanski-ministar-vulin-ponovno-napada-hrvatsku-pozivam-eu-da-reagira-bujanja-fasizma-hrvatskoj
http://narod.hr/hrvatska/srbijanski-ministar-vulin-ponovno-napada-hrvatsku-pozivam-eu-da-reagira-bujanja-fasizma-hrvatskoj
http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/pusic-i-ekipa-zele-raspravu-u-saboru-o-ploci-u-jasenovcu-979903
http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/pusic-i-ekipa-zele-raspravu-u-saboru-o-ploci-u-jasenovcu-979903
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Svečano otkrivanje i blagoslov spomen-ploče dogodio se 5. studenog 2016. 

godine uz prigodni program na Trgu Kralja Petra Svačića 8 u Jasenovcu. 

Na spomen ploči stoji “Neovisnost i suverenost Republike Hrvatske životima su 

izborili i bojovnici Hrvatskih obrambenih snaga – HOS-a, 1. satnije ‘Ante 

Paradžik’”. I dana su njihova imena - imena naših heroja koji su dali svoj život za 

svoju domovinu: 

Mario Huis, Dino Simić, Zlatko Klasić, Ivan Bebić, Miroslav Martinovski, 

Miro Petrin, Davor Milaković, Slavko Jager, Željko Grgić, Željko Barić i 

Milan Špoljarević. 

Zato itekako treba pročitati tekst Ivana Starčevića: 

http://kamenjar.com/hos-je-nas-ponos-cime-se-vi-ponosite-druze-bauk/ 

 

Od Pupovca se to može i očekivati. On ipak nije sluga, zar ne? 

http://narod.hr/hrvatska/pupovac-ponovo-napada-nova-meta-ploca-jasenovcu  

Mario Maks Slaviček kao branitelj je odgovorio jednom od gazdi: 

http://www.dnevno.hr/domovina/konacni-obracun-maks-se-obratio-pupovcu-

stao-sam-u-srbu-pred-vase-vozilo-sjecate-se-979854  

Pupovčevi Srbi su ipak danas sa traumom zečeva pa su tražili zaštitu i u EU: 

http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/mi-njih-kruhom-oni-nas-kamenom-srbi-

hrvatsku-prijavili-europskoj-uniji-zbog-hos-a-i-za-dom-spremni-

979798#axzz4RtyIYQGb  

U ratu su se bojali samih oznaka HOS-a, a strah je opstao do danas. To doista 

treba razumjeti, zar ne? 

Naravno, moraju se javiti i drugi SDP-ovci (Komadina), ali i HNS-ovci: 

http://direktno.hr/en/2014/domovina/69642/Neprihvatljiva-i-

zabrinjavaju%C4%87a-%C5%A1utnja-vlasti-na-sramotni-natpis-u-

Jasenovcu.htm 

I ne samo oni: 

http://direktno.hr/en/2014/direkt/69581/Zoran-Pusić-o-HOS-ovom-natpisu-'Za-

dom-spremni'-u-Jasenovcu.htm  

http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/nova-pljuska-predsjednici-premijeru-i-

orepicu-zidovka-ih-napala-zbog-spomenika-poginulim-hos-ovcima-

979764#axzz4RtyIYQGb 

  

Za razliku od ranijeg ponašanja iz vlasti ipak drugačije reagiraju i upozoravaju 

kako nedavno grb HOS-a nije smetao ni SDP-u (valjda još nisu imali naputak iz 

Srbije):: 

http://direktno.hr/en/2014/domovina/69647/Natpis-u-Jasenovcu-je-s-grba-

udruge-koju-je-registrirala-Ra%C4%8Danova-Vlada.htm  

http://narod.hr/hrvatska/stier-natpis-dom-spremni-spomeniku-jasenovcu-s-grba-

udruge-koju-registrirala-racanova-vlada  

http://kamenjar.com/hos-je-nas-ponos-cime-se-vi-ponosite-druze-bauk/
http://narod.hr/hrvatska/pupovac-ponovo-napada-nova-meta-ploca-jasenovcu
http://www.dnevno.hr/domovina/konacni-obracun-maks-se-obratio-pupovcu-stao-sam-u-srbu-pred-vase-vozilo-sjecate-se-979854
http://www.dnevno.hr/domovina/konacni-obracun-maks-se-obratio-pupovcu-stao-sam-u-srbu-pred-vase-vozilo-sjecate-se-979854
http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/mi-njih-kruhom-oni-nas-kamenom-srbi-hrvatsku-prijavili-europskoj-uniji-zbog-hos-a-i-za-dom-spremni-979798#axzz4RtyIYQGb
http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/mi-njih-kruhom-oni-nas-kamenom-srbi-hrvatsku-prijavili-europskoj-uniji-zbog-hos-a-i-za-dom-spremni-979798#axzz4RtyIYQGb
http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/mi-njih-kruhom-oni-nas-kamenom-srbi-hrvatsku-prijavili-europskoj-uniji-zbog-hos-a-i-za-dom-spremni-979798#axzz4RtyIYQGb
http://direktno.hr/en/2014/domovina/69642/Neprihvatljiva-i-zabrinjavaju%C4%87a-%C5%A1utnja-vlasti-na-sramotni-natpis-u-Jasenovcu.htm
http://direktno.hr/en/2014/domovina/69642/Neprihvatljiva-i-zabrinjavaju%C4%87a-%C5%A1utnja-vlasti-na-sramotni-natpis-u-Jasenovcu.htm
http://direktno.hr/en/2014/domovina/69642/Neprihvatljiva-i-zabrinjavaju%C4%87a-%C5%A1utnja-vlasti-na-sramotni-natpis-u-Jasenovcu.htm
http://direktno.hr/en/2014/direkt/69581/Zoran-Pusi%C4%87-o-HOS-ovom-natpisu-%27Za-dom-spremni%27-u-Jasenovcu.htm
http://direktno.hr/en/2014/direkt/69581/Zoran-Pusi%C4%87-o-HOS-ovom-natpisu-%27Za-dom-spremni%27-u-Jasenovcu.htm
http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/nova-pljuska-predsjednici-premijeru-i-orepicu-zidovka-ih-napala-zbog-spomenika-poginulim-hos-ovcima-979764#axzz4RtyIYQGb
http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/nova-pljuska-predsjednici-premijeru-i-orepicu-zidovka-ih-napala-zbog-spomenika-poginulim-hos-ovcima-979764#axzz4RtyIYQGb
http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/nova-pljuska-predsjednici-premijeru-i-orepicu-zidovka-ih-napala-zbog-spomenika-poginulim-hos-ovcima-979764#axzz4RtyIYQGb
http://direktno.hr/en/2014/domovina/69647/Natpis-u-Jasenovcu-je-s-grba-udruge-koju-je-registrirala-Ra%C4%8Danova-Vlada.htm
http://direktno.hr/en/2014/domovina/69647/Natpis-u-Jasenovcu-je-s-grba-udruge-koju-je-registrirala-Ra%C4%8Danova-Vlada.htm
http://narod.hr/hrvatska/stier-natpis-dom-spremni-spomeniku-jasenovcu-s-grba-udruge-koju-registrirala-racanova-vlada
http://narod.hr/hrvatska/stier-natpis-dom-spremni-spomeniku-jasenovcu-s-grba-udruge-koju-registrirala-racanova-vlada
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http://direktno.hr/en/2014/direkt/69618/Načelnica-Jasenovca-odgovorila-na-

napade-vezano-za-HOS-ovu-ploču.htm  

Za razliku od napada na Peticiju ZDS kada je to bilo još drastičnije za konstatirati. 

Naime naša peticija je bila zbog napada na Thompsona i „Bojnu Čavoglave“, 

dakle simbola Domovinskog rata. A dan prije velikog koncerta u Kninu bila je 

parada u Zagrebu gdje su nastupali HOS-ovci sa svojom zastavom na kojoj stoji 

ZDS! Ispred Predsjednice RH i Predsjednika Vlade RH. Čak je svoje mišljenje 

promijenio i prof dr. sc. Ivo Banac, koji me je prošle godine sobno napao zbog 

Peticije ZDS: 

http://direktno.hr/en/2014/direkt/69655/Znak-HOS-a-u-Hrvatskoj-je-legalan-pa-

i-na-spomen-ploči-u-Jasenovcu.htm  

Naravno, od današnjeg HDZ-a ipak ne možemo očekivati da će stati u potpunosti 

iza Domovinskog rata iz jednostavnog razloga što ne smiju reći istinu, a to je da 

su se HOS-ovci, ali i mnogi drugi branitelji sa ZDS borili protiv velikosrpskog 

fašizma! Ne smiju jer moraju dokazati nekakovo svoje europejstvo, a znamo da 

su u Europi podržavali , a mnogi aktivno sudjelovali, u velikosrpskoj agresiji na 

Hrvatsku! 

Podsjetimo se što o tome kaže najpopularniji HDZ-ovac: 

„Ja živim u Frankopanskoj ulici, pored Trga maršala Tita i moja majka je 

uznemirena, jer joj je on likvidirao oca i oduzeo imovinu, puno ljudi je 

uznemireno u Hrvatskoj”, rekao je na N1 televiziji Zlatko Hasanbegović glede 

pitanja o postavljanja spomen ploče poginulim pripadnicima HOS-a u mjestu 

Jasenovac. 

Hasanbegović objašnjava da je grb HOS-a legalno registriran u Registru udruga. 

“Ono što mene zanima je da li je problem u Jasenovcu ili je općenito grb udruge 

HOS to što bi trebalo zabraniti. Ja ukazujem samo na jednu činjenicu, da treba 

ustanoviti što je s činjenicom da je grb legaliziran. To je spomen obilježje 

poginulim pripadnicima HOS-a imenom i prezimenom koliko sam primijetio. 

Osobno ne znam, vidio sam to preko portala. U svakom slučaju treba uvažavati 

osjećaje ljudi, odnosno potomaka žrtava”, poziva na razboritost i pijetet prema 

svim žrtvama II. svjetskog rata najpopularniji političar HDZ-a. 

Dodaje da je potrebno napraviti civiliziranu i javnu raspravu o tome što je poželjno 

i dozvoljeno u Hrvatskoj, dodavši da grad Zagreb istovremeno ima Trg ratnog 

zločinca Tita i ploču postavljenu bojovnicima HOS-u u dijelu grada koji se zove 

Kustošija. 

Načelnica Općine Jasenovac Marija Mačković (HDZ) izjavila je u ponedjeljak 

kako ne vidi ništa sporno u tome što je sudjelovala u otkrivanju spomen ploče u 

sjećanje na poginule pripadnike HOS-a. 

http://narod.hr/hrvatska/hasanbegovic-mojoj-majci-tito-likvidirao-oca-uzeo-

imovinu-a-trg-kraj-kojeg-zivi-nosi-ime-se-jasno-odrediti-prema-svim-zrtvama-

totalitarizma  

http://kamenjar.com/hasanbegovic-spomeniku-hos-ovcima-to-spomen-poginule-

navedene-imenom-prezimenom/  

http://direktno.hr/en/2014/direkt/69618/Na%C4%8Delnica-Jasenovca-odgovorila-na-napade-vezano-za-HOS-ovu-plo%C4%8Du.htm
http://direktno.hr/en/2014/direkt/69618/Na%C4%8Delnica-Jasenovca-odgovorila-na-napade-vezano-za-HOS-ovu-plo%C4%8Du.htm
http://direktno.hr/en/2014/direkt/69655/Znak-HOS-a-u-Hrvatskoj-je-legalan-pa-i-na-spomen-plo%C4%8Di-u-Jasenovcu.htm
http://direktno.hr/en/2014/direkt/69655/Znak-HOS-a-u-Hrvatskoj-je-legalan-pa-i-na-spomen-plo%C4%8Di-u-Jasenovcu.htm
http://hr.n1info.com/a166140/Vijesti/Hasanbegovic-za-N1-komentirao-Za-dom-spremni-u-Jasenovcu.html
http://narod.hr/hrvatska/hasanbegovic-mojoj-majci-tito-likvidirao-oca-uzeo-imovinu-a-trg-kraj-kojeg-zivi-nosi-ime-se-jasno-odrediti-prema-svim-zrtvama-totalitarizma
http://narod.hr/hrvatska/hasanbegovic-mojoj-majci-tito-likvidirao-oca-uzeo-imovinu-a-trg-kraj-kojeg-zivi-nosi-ime-se-jasno-odrediti-prema-svim-zrtvama-totalitarizma
http://narod.hr/hrvatska/hasanbegovic-mojoj-majci-tito-likvidirao-oca-uzeo-imovinu-a-trg-kraj-kojeg-zivi-nosi-ime-se-jasno-odrediti-prema-svim-zrtvama-totalitarizma
http://kamenjar.com/hasanbegovic-spomeniku-hos-ovcima-to-spomen-poginule-navedene-imenom-prezimenom/
http://kamenjar.com/hasanbegovic-spomeniku-hos-ovcima-to-spomen-poginule-navedene-imenom-prezimenom/
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Zanimljiv je ovaj intervju jer zorno pokazuje kakvo djeluju srpske sluge u 

medijima. 

Zapravo, sve dokle oni koji su na vlasti ne shvate da se napad na Domovinski rat 

izdaja ove države, imat ćemo situaciju da se broj srpskih slugu u RH povećava. 

Na to upozorava Hodak u današnjoj kolumni: 

„Od pada Berlinskog zida do 5. kolovoza 1995. g. bilo je dovoljno vremena da se 

definitivno riješimo naših “živih mrtvaca“ zaraženih virusom jugoslavenstva. No 

pokazalo se da smo svi zajedno debelo podcijenili taj žilavi virus. Pogledajte i 

čitajte Velimira Viskovića, Radu Šerbedžiju, Nenada Stazića, Borisa Dežulovića, 

Antu Tomića, Branimira Pofuka, Sanju Modrić, Igora Mandića, Juricu Pavičića, 

Vedranu Rudan, Olivera Frljića, Milu Kekina i da ne nabrajam jugo kolonu u tzv. 

masmedijima i televizijama. Pok. Tuđman je jednom, u času depresije i 

pesimizma, procijenio da ih je oko 20%. I pogriješio. Sad je već očito da ih je oko 

30 %.“ 

http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/u-hrvatskoj-postoji-mnogo-

zivih-mrtvaca-zarazenih-zilavim-virusom-jugoslavenstva-

979717#axzz4RtyIYQGb  

Zar nije nevjerojatno, Milošević nazove svoje vojnike-pobjegulje u „Oluji“ 

zečevima, a broj srpskih slugu se poslije toga povećava? Ima li što ogavnije od 

takovih ljudi? 

  

Akademik Josip Pečarić 

P.S. Serija članaka o pozdravu ZDS dana je na portalu Hrvatsko nebo: 

http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2016/11/28/za-dom-spremni-u-cemu-je-

problem-1-dio/  

http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2016/11/30/za-dom-spremni-u-cemu-je-

problem-2-dio/ 

http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2016/12/05/za-dom-spremni-u-cemu-je-

problem-3-dio/ 

  

http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/u-hrvatskoj-postoji-mnogo-zivih-mrtvaca-zarazenih-zilavim-virusom-jugoslavenstva-979717#axzz4RtyIYQGb
http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/u-hrvatskoj-postoji-mnogo-zivih-mrtvaca-zarazenih-zilavim-virusom-jugoslavenstva-979717#axzz4RtyIYQGb
http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/u-hrvatskoj-postoji-mnogo-zivih-mrtvaca-zarazenih-zilavim-virusom-jugoslavenstva-979717#axzz4RtyIYQGb
http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2016/11/28/za-dom-spremni-u-cemu-je-problem-1-dio/
http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2016/11/28/za-dom-spremni-u-cemu-je-problem-1-dio/
http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2016/11/30/za-dom-spremni-u-cemu-je-problem-2-dio/
http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2016/11/30/za-dom-spremni-u-cemu-je-problem-2-dio/
http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2016/12/05/za-dom-spremni-u-cemu-je-problem-3-dio/
http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2016/12/05/za-dom-spremni-u-cemu-je-problem-3-dio/
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ZA DOM SPREMNI VS. ZVIJEZDA PETOKRAKA 
 

Kardinal Franjo Kuharić je na susretu u Predsjedničkim dvorima, 29. rujna 1997. 

rekao: 

«Razgovarajte s velikima s polazišta principa, nikada na koljenima. 

Principi su oružje. I zato kad Hrvatska čistih ruku i čiste savjesti nastupi 

pred svijetom, ona je jaka i pred jakima.» 

Na žalost od 2000.-e godine kao da nema u Hrvatskoj političara koji razumije ovo 

pravilo.  

To pokazuje i Marko Ljubić u svom najnovijem tekstu: 

Hrvatskoj je cilj trajno riješiti odnose sa Srbijom i bez obzira na pritiske danas, 

upravo danas u ovakvoj Europi ima za to najbolju priliku. Njemačka ranjivost 

zbog sankcija, koju uz ostalo popravlja podvodeći Hrvatsku Srbiji, ili bar 

pokušavajući, kako bi nam mogli postrojiti počasnu gardu, dati nam kakvu 

pohvalu ili nagradu izvan festivalske konkurencije za neki Hribarov film, prilika 

je da Hrvatska jednostavno kaže – moramo poštovati načela. 

A ta načela su: 

Agresor na Hrvatsku, Srbija, mora platiti ratnu štetu, pri čemu su perverzne priče 

o tome da bi Srbija bankrotirala. Ne bi. Štetu treba plaćati pedagoški, stotinu 

godina, na način da boli, ali ne ugrožava, da se na toj obavezi odgajaju generacije 

Srba. 

Srbija mora vratiti Hrvatskoj sve što Hrvatskoj kao slobodnoj državi iz zajedničke 

ili specifične povijesti pripada. Baš sve i bez cjenkanja. Od arhiva, do svih vrsta 

umjetnina, dobara, svega. 

Konačno, ako bi Hrvatska danas pristala ovakvoj Srbiji, s rukama s kojih se cijedi 

krv stotina tisuća ljudi još uvijek, otvoriti proces bezuvjetnoga približavanja 

Europskoj uniji, odnosno preko nekih banalnih proceduralnih finti, preko kojih 

smo, da se ne zavaravamo uz ustupke Srbiji i mi postali članicom, onda je nužno 

hrvatskom narodu jasno reći da je takva Europska unija propast civilizacije te da 

nam je bolje biti izvan toga zla. Jer afirmacija zla i načela ujedinjene Europe nisu 

mogući u istom identitetu. 

Dakle, što je u ovome trenutku ključno prepoznati? 

Čija je riječ teža, Plenkovićeva da Srbija mora ispuniti kriterije za ulazak u 

Europsku uniju, pri čemu navodi nekoliko, redom gotovo nebitnih i sekundarnih 

zahtjeva Hrvatske, ne otvarajući uopće pitanja koja je trajno cementirao Stalni 

međunarodni sud u Haagu proglašavajući Srbiju agresorom i međunarodnim 

zločincem, ili Merkeličina da je strateški interes Europske unije priključenje 

ovakve Srbije, ujedno obaveza Hrvatske uz isticanje te obaveze kao nekakve 

privilegije tipa budali šamara? 

http://narod.hr/hrvatska/marko-ljubic-je-li-plenkovic-dobio-vojne-pocasti-u-

berlinu-na-kredit-ili-za-zasluge  

Ali nije me Ljubić ponovno podsjetio na kardinala, već razgovor s prijateljima 

oko najavljenog povjerenstva koje treba odlučivati o simbolima iz prošlosti.  

http://narod.hr/hrvatska/marko-ljubic-je-li-plenkovic-dobio-vojne-pocasti-u-berlinu-na-kredit-ili-za-zasluge
http://narod.hr/hrvatska/marko-ljubic-je-li-plenkovic-dobio-vojne-pocasti-u-berlinu-na-kredit-ili-za-zasluge
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Konstatirao sam kako bi tu komisiju trebali nazvati pravim imenom: Komisija za 

izjednačavanje žrtve i agresora u Domovinskom ratu. 

Zašto? 

Pa već sama nakana da se uspoređuje zvijezda petokraka i pozdrav Za dom 

spremni je van svake pameti.  

Svaki narod, svaka država koja je nastala i obranila se u ratu od agresora nikada 

ne bi ni pomislila niti formirala komisiju koja treba u isti koš znakovlje agresora 

i branitelja.  

Činjenica je da danas u RH imamo situaciju da su agresorski simboli dobrodošli, 

ali braniteljski nisu. Prijedlog je možda motiviran time da je bolje i izjednačiti 

žrtvu i agresora, nego imati sadašnju situaciju kada se svi koji su bili ili su još 

uvijek protiv hrvatske države nametnuli takovu perverznu situaciju. Njima je 

Domovinski rat zločin, ali to ne smiju javno reći pa se pozivaju na nekakav 

antifašizam Hude jame ili Drugi svjetski rat. Zapravo najtočnije ih je zvati srpskim 

slugama jer je jednostavno usporediti što traže oni a što oni iz Srbije. Dapače lako 

je ustanoviti da rade ono što im diktiraju iz Srbije. 

http://kamenjar.com/vlatko-cvrtila-srbija-nas-zeli-diskreditirati-prikazati-

nestabilnu-drzavu-koja-koketira-s-prosloscu/  

http://direktno.hr/en/2014/direkt/70085/Tomac-'Novi'-SDP-u-samom-početku-

nadmašio-sve-Milanovićeve-grozote.htm  

http://www.maxportal.hr/premium-sadrzaj/bernardic-plenkovic-mora-ukloniti-

spomenik-hos-u-i-reci-da-je-ndh-najveca-sramota-hrvatke-povijesti/  

http://www.hrsvijet.net/index.php/vijesti/132-hrvatska/45229-tomac-bernardic-

mora-znati-da-je-45-a-je-bila-godina-masovnih-zlocina-i-hudih-jama  

http://kamenjar.com/igor-peternel-neunistiva-ekipica-istom-partijskom-zadatku/ 

http://www.maxportal.hr/premium-sadrzaj/ovo-je-verica-niksic-a-ovo-lazi-

branimira-pofuka-iz-vecernjaka-o-aleksandri-zec/  

http://www.dnevno.hr/vijesti/komentari/da-izmedu-402-djece-ubijene-u-agresiji-

i-aleksandre-zec-postoji-uzasna-razlika-ona-jedina-nije-ubijena-zbog-

nacionalnosti-982240/#axzz4SFQ7Qo9G  

 

Takvima se sjajno ruga, jer drugo i ne zaslužuju, Zvonimir Hodak: 

“To je stvarno apsurdistan! Zemlja je to kojoj se nameće etnička odgovornost za 

jedan brutalni zločin, za ubojstvo Aleksandre Zec, a da pritom nitko ne smije ni 

spomenuti 402 djece ubijene za vrijeme agresije na tu zemlju. Jedna novinarska 

budaletina postavlja pitanje u kakvoj je uzročnoj vezi smrt 402 djeteta sa 

ubojstvom obitelji Zec. Što mu odgovoriti nego “idi bre da se lečiš“ mada je po 

svoj prilici neizlječiv. Zemlja je to u kojoj skoro svakodnevno čitamo “mudre“ 

analize dnevno-političkih događaja od čovjeka koji je svojim svjedočenjem 

1972.g. otpravio u Staru Gradišku mnoge studente koji su u jednom trenutku 

povjerovali u Hrvatsku. Čovjek koji je detaljno opisao grozne zločine HV-a u Oluji 

te u obliku knjige sve to poslao u Haag. Tu knjigu je Haški sud proglasio potpuno 

pravno irelevantnom i nije dobila status dokaza. I danas taj čovjek, Žarko 

Puhovski, kaže: “Ako neće država, spornu ploču trebaju skinuti građani“. Koji 

http://kamenjar.com/vlatko-cvrtila-srbija-nas-zeli-diskreditirati-prikazati-nestabilnu-drzavu-koja-koketira-s-prosloscu/
http://kamenjar.com/vlatko-cvrtila-srbija-nas-zeli-diskreditirati-prikazati-nestabilnu-drzavu-koja-koketira-s-prosloscu/
http://direktno.hr/en/2014/direkt/70085/Tomac-%27Novi%27-SDP-u-samom-po%C4%8Detku-nadma%C5%A1io-sve-Milanovi%C4%87eve-grozote.htm
http://direktno.hr/en/2014/direkt/70085/Tomac-%27Novi%27-SDP-u-samom-po%C4%8Detku-nadma%C5%A1io-sve-Milanovi%C4%87eve-grozote.htm
http://www.maxportal.hr/premium-sadrzaj/bernardic-plenkovic-mora-ukloniti-spomenik-hos-u-i-reci-da-je-ndh-najveca-sramota-hrvatke-povijesti/
http://www.maxportal.hr/premium-sadrzaj/bernardic-plenkovic-mora-ukloniti-spomenik-hos-u-i-reci-da-je-ndh-najveca-sramota-hrvatke-povijesti/
http://www.hrsvijet.net/index.php/vijesti/132-hrvatska/45229-tomac-bernardic-mora-znati-da-je-45-a-je-bila-godina-masovnih-zlocina-i-hudih-jama
http://www.hrsvijet.net/index.php/vijesti/132-hrvatska/45229-tomac-bernardic-mora-znati-da-je-45-a-je-bila-godina-masovnih-zlocina-i-hudih-jama
http://kamenjar.com/igor-peternel-neunistiva-ekipica-istom-partijskom-zadatku/
http://www.maxportal.hr/premium-sadrzaj/ovo-je-verica-niksic-a-ovo-lazi-branimira-pofuka-iz-vecernjaka-o-aleksandri-zec/
http://www.maxportal.hr/premium-sadrzaj/ovo-je-verica-niksic-a-ovo-lazi-branimira-pofuka-iz-vecernjaka-o-aleksandri-zec/
http://www.dnevno.hr/vijesti/komentari/da-izmedu-402-djece-ubijene-u-agresiji-i-aleksandre-zec-postoji-uzasna-razlika-ona-jedina-nije-ubijena-zbog-nacionalnosti-982240/#axzz4SFQ7Qo9G
http://www.dnevno.hr/vijesti/komentari/da-izmedu-402-djece-ubijene-u-agresiji-i-aleksandre-zec-postoji-uzasna-razlika-ona-jedina-nije-ubijena-zbog-nacionalnosti-982240/#axzz4SFQ7Qo9G
http://www.dnevno.hr/vijesti/komentari/da-izmedu-402-djece-ubijene-u-agresiji-i-aleksandre-zec-postoji-uzasna-razlika-ona-jedina-nije-ubijena-zbog-nacionalnosti-982240/#axzz4SFQ7Qo9G
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građani? Možda oni koji su ubili 11 boraca HOS-a? Možda građani Borova sela 

koji su digli spomenik četničkom ubojici Vukašinu Šoškočaninu i koji mirno 

godinama ponosno stoji na oltaru otadžbine. Možda građanin Bojan Glavašević 

koji mudruje: “Sramotan spomenik u Jasenovcu, fašistički je“. Mudri Bojan koji 

je to postao naknadno, nakon rata. Vjerojatno je flomasterom na muda dodao 

slovo R. Njegov otac Siniša Glavašević, hrvatski ratni heroj javio je iz Vukovara: 

“Da nije bilo HOS-a Vukovar bi pao u rujnu mjesecu“. Njegova jabuka nije pala 

daleko od stabla, ali je nažalost bila istrulila… Država smo u kojoj ”fol legalisti” 

tipa Puhovskog, Glavaševića, Hrvoja Klasića, Jelene Lovrić, Milorada Pupovca 

…skaču na zadnje noge zbog HOS-ovog grba koji je potvrđen u Uredu državne 

uprave kao integralni dio znaka Udruge dragovoljaca HOS-a. Kao takav je 

legitimno registriran pri Ministarstvu uprave još 1993.g. Pred Visokim vojnim 

sudom vođen je bio proces Paragi, Dedakoviću i Đapiću u kojem je poanta bila 

ideja da se HOS proglasi paravojnom jedinicom pod vodstvom trojice optuženih. 

Sva trojica su oslobođena. Utvrđeno je da je HOS regularna jedinica HV-a. Tu 

presudu suca Kosa potvrdio je i Vrhovni sud RH. Usput rečeno, svu trojicu 

optuženika branio sam ja i zato si uzimam pravo raspravljati o statusu HOS-a koji 

danas osporavaju upravo oni koji su priželjkivali i osuđujuću presudu na Visokom 

vojnom sudu u Zagrebu ili oni koji su pred hosovcima bježali kao zečevi kako je 

to plastično u času iskrenosti rekao njihov Slobodan Milošević. Ćirilične ploče u 

Vukovaru. Kome to smeta? 

http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/bakir-kao-i-uostalom-vulin-

iskusni-pokerasi-vade-iz-rukava-adut-koji-odlucuje-ustase-

982047/#axzz4SFQ7Qo9G  

Hitrec upozorava i da se itekako treba utvrditi povijesna istina. Predlagačima je 

problem Jasenovac, dakle srpsko-komunistički mit kojima su čuvali Jugoslaviju. 

Laž koju su koristili svo vrijeme najveće moguće Srbije koju su zvali Jugoslavija, 

pa je prirodno da je srpskim slugama taj mit važan i danas. Danas kada su hrvatski 

branitelji od vojske njihovih gazda napravili zečeve to im je jedino ostalo: 

U aferoznom tjednu hrvatsko-srpska ćelija našla je još jednu poslasticu za 

opanjkavanje, za faši-ranje Hrvatske. U mjestu Jasenovcu podignuta je ploča 

ubijenim pripadnicima HOS-a, s velikim križem i sitno ispisanim slovima na 

njihovu ratnom i mirnodopskom obilježju, Za dom spremni. Zagrebačko-

beogradska ćelija podignula se na noge lagane, zar u Jasenovcu, urlaju po 

medijima i u Saboru, mičite to odmah. Ploča ih je razgnjevila više od filma 

„Jasenovac – istina“ ili znanstvenih istraživanja Igora Vukića i Blanke Matković 

o trostrukom logoru Jasenovac. Ne žele oni znati da su hrabri jasenovački HOS-

ovci s tim riječima ginuli za slobodu moderne, demokratske Hrvatske, ne žele znati 

ništa drugo do li da je to navodno isključivo ustaški pozdrav, jer povijest ne znaju, 

a o Drugom svjetskom ratu učili su iz solunaških udžbenika. Stvar se malo 

zakomplicirala budući da je dokazana zakonitost tih triju riječi na hosovskoj 

oznaci, pa je ćelija progutala slinu. (Usput: na ne tako davnoj vojnoj smotri u 

Moskvi, razgovijetno se čulo kako ruski vojnici gromko viču: „Za dom svoj!“) 

http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/bakir-kao-i-uostalom-vulin-iskusni-pokerasi-vade-iz-rukava-adut-koji-odlucuje-ustase-982047/#axzz4SFQ7Qo9G
http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/bakir-kao-i-uostalom-vulin-iskusni-pokerasi-vade-iz-rukava-adut-koji-odlucuje-ustase-982047/#axzz4SFQ7Qo9G
http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/bakir-kao-i-uostalom-vulin-iskusni-pokerasi-vade-iz-rukava-adut-koji-odlucuje-ustase-982047/#axzz4SFQ7Qo9G
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Kad smo već kod Jasenovca i predimenzioniranja, došlo mi je u ruke izvješće 

Petra Lungova, atašea, upućeno bugarskom veleposlaniku Jordanu Mečkarovu - 

o posjetu stranih dužnosnika akreditiranih u Zagrebu hrvatskom koncentracijskom 

logoru Jasenovac. Dokument br. 40/ T. A. Iz Bugarskog državnog arhiva, 

objavljen u zborniku Bugarska i NDH 1991.- 1944. Izvješće je pisano u Zagrebu 

7. veljače 1942., vrlo iscrpno. Skupina akreditiranih, među kojima je bio i Lungov, 

sastojala se od predstavnika njemačkih, mađarskih, bugarskih i rumunjskih 

atašea za tisak, a bila je tu i predstavnica Associated Pressa. Iz opširnog teksta 

izdvajam bilješku o kartoteci svih zatočenika koja se čuvala u zgradi u mjestu 

Jasenovac, o dokumentima u tri primjerka. Dalje navodi Lungov da se godišnje iz 

državnoga proračuna odvaja za logore 200 milijuna kuna. „U Hrvatskoj ima pet 

koncentracijskih logora sa 20.000 zatočenika“, piše ataše, „ a u logoru Jasenovac 

smješteno je oko 1500 ljudi.“ Odveli su skupinu i u sam logor , okružen 

bodljikavom žicom i drvenim kulama za stražu, vidjeli ljude koji ondje rade u 

ropskim uvjetima, u željezariji, ciglani i pilani i drugdje. Svaki zatočenik je imao 

broj na „traci“ , Židovi su nosili žute trake, Srbi plave, a Hrvati crvene. Lungov 

je nabrojio desetak baraka, te dodao da se gradi još 25. 

Skupinu su vodili Eugen Kvaternik i „Maks“, kako Lungov bez prezimena navodi 

privremenog zapovjednika logora. Kvaternik je hvalio kartoteke zatočenika, 

nazivajući ih vrlo dobrim. 

Gdje su te kartoteke? 

Da ruski vojnici gromko viču: 

ZA DOM SVOJ! 

S druge strane na objede po njemačkom tisku u kojima sudjeluju srpske sluge iz 

RH reagira dr. sc. Josip Stjepandić: 

http://www.dragovoljac.com/index.php/razno/1523-dr-stjepandic-treba-li-

hrvatima-zabraniti-da-budu-za-dom-ili-samo-spremni  

Naravno on iznova upozorava kako je i Ivo Josipović za ZDS kad mu to koristi 

za zgrtanje ustaških kuna! Uostalom svima njima su ustaške kune drage i obilato 

ih nagrađuju njima. 

http://www.hrsvijet.net/index.php/kolumna-damir-pesorda/45231-damir-

pesorda-kregar-i-napoleon  

http://www.dnevno.hr/vijesti/svijet/general-glasnovic-u-ndh-je-bio-pozdrav-za-

dom-spremni-i-novac-se-zvao-kuna-kako-to-da-miloradima-pupovcima-ne-

smeta-kuna-982070/#axzz4SFQ7Qo9G  

http://direktno.hr/en/2014/dijaspora/70301/VIDEO-Glasnović-u-Australiji-

opleo-po-komunistima-te-komentirao-NDH.htm  

http://www.hrsvijet.net/index.php/vijesti/43-glas-hrsvijeta/45241-lustracija-je-

primarna-za-opstanak-drzave-hrvatske  

Podsjetimo se da im je prvi na udaru bio Marko Perković Thompson. Od njega 

su stalno dobivali isti odgovor. Dan je i u naslovu njegovog najnovijeg intervjua: 

http://narod.hr/kultura/marko-perkovic-thompson-svog-stava-pjesme-ne-

odricem-se-pa-makar-me-zabranili-cijelom-svijetu  

http://www.dragovoljac.com/index.php/razno/1523-dr-stjepandic-treba-li-hrvatima-zabraniti-da-budu-za-dom-ili-samo-spremni
http://www.dragovoljac.com/index.php/razno/1523-dr-stjepandic-treba-li-hrvatima-zabraniti-da-budu-za-dom-ili-samo-spremni
http://www.hrsvijet.net/index.php/kolumna-damir-pesorda/45231-damir-pesorda-kregar-i-napoleon
http://www.hrsvijet.net/index.php/kolumna-damir-pesorda/45231-damir-pesorda-kregar-i-napoleon
http://www.dnevno.hr/vijesti/svijet/general-glasnovic-u-ndh-je-bio-pozdrav-za-dom-spremni-i-novac-se-zvao-kuna-kako-to-da-miloradima-pupovcima-ne-smeta-kuna-982070/#axzz4SFQ7Qo9G
http://www.dnevno.hr/vijesti/svijet/general-glasnovic-u-ndh-je-bio-pozdrav-za-dom-spremni-i-novac-se-zvao-kuna-kako-to-da-miloradima-pupovcima-ne-smeta-kuna-982070/#axzz4SFQ7Qo9G
http://www.dnevno.hr/vijesti/svijet/general-glasnovic-u-ndh-je-bio-pozdrav-za-dom-spremni-i-novac-se-zvao-kuna-kako-to-da-miloradima-pupovcima-ne-smeta-kuna-982070/#axzz4SFQ7Qo9G
http://direktno.hr/en/2014/dijaspora/70301/VIDEO-Glasnovi_-u-Australiji-opleo-po-komunistima-te-komentirao-NDH.htm
http://direktno.hr/en/2014/dijaspora/70301/VIDEO-Glasnovi_-u-Australiji-opleo-po-komunistima-te-komentirao-NDH.htm
http://www.hrsvijet.net/index.php/vijesti/43-glas-hrsvijeta/45241-lustracija-je-primarna-za-opstanak-drzave-hrvatske
http://www.hrsvijet.net/index.php/vijesti/43-glas-hrsvijeta/45241-lustracija-je-primarna-za-opstanak-drzave-hrvatske
http://narod.hr/kultura/marko-perkovic-thompson-svog-stava-pjesme-ne-odricem-se-pa-makar-me-zabranili-cijelom-svijetu
http://narod.hr/kultura/marko-perkovic-thompson-svog-stava-pjesme-ne-odricem-se-pa-makar-me-zabranili-cijelom-svijetu
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http://kamenjar.com/thompson-svog-stava-neke-pjesme-se-ne-odricem-pa-

makar-me-zabranili-cijelom-svijetu/  

Smeta im i HNES: 

http://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/j-novak/25527-j-novak-novo-vodstvo-

hrvatskog-zrtvoslovnog-drustva.html 

http://www.hkv.hr/hrvatski-tjednik/25493-hnes-kao-zov-hrvatske-savjesti.html  

http://direktno.hr/en/2014/domovina/70303/Ovako-Petrov-odgovara-Šeparoviću-

braneći-'svog'-ministra-Orepića.htm  

 Naravno oni uvijek tvrdo zastupaju svoja prosrpska stajališta. Kada su na vlasti 

ili očekuju povratak na vlast izravno ih propagiraju, a kada nisu onda se pozivaju 

na drugi svjetski rat. Kao srpske sluge znaju da je laž najviše pomogla u povijesti. 

Dodajmo da je poluistina gora od laži. Zato je prošlo ljeto prikrivano da je peticija 

ZDS bila u obranu Thompsona i “Bojne Čavoglave”, dakle simbola Domovinskog 

rata, a od ljetos se ide otvoreno na njih. Na HOS-ovce! Jer su se Srbi panično 

bojali HOS-ovaca. 

Imaju sreću što gazde znaju što treba raditi. Uvijek kada ne mogu ostvariti njihove 

interese srpske sluge dovedu nekog iz HDZ-a na vlast. Nekog koji se našao u 

HDZ-u samo zato što smo pobijedili u ratu, a jednako dobro bi se snašao i u SDP-

u, da nije tako bilo. 

Kada Račan nije smio uhapsiti generala Gotovinu, doveli su na vlast Sanadera. To 

sam svojevremeno i predvidio tvrdnjom: 

Kad gazda mijenja slugu, uvijek nađe boljeg slugu! 

Mnogi državotvorni Hrvati sumnjaju da je isti slučaj i sada. Je li Plenković onaj 

koji će im definitivno donijeti tako željeno izjednačavanje žrtve i agresora? Boji 

li se on reći, kao i svi drugi od 2000.-e stranim gazdama da su podržavali srpski 

fašizam i agresiju na Hrvatsku? 

Evo što im poručuje Holjevac: 

Zato je premijer Plenković iz Briselske bojne u kojoj su mu Milanović i Sanader 

bili suborci posve promašio kad je rekao kako je 70 godina od 2. svjetskog rata 

sazrelo vrijeme za konsenzus u Hrvatskoj. Ne radi se uopće o Drugom svjetskom 

ratu. HOS nije sudjelovao u Drugom svjetskom ratu, iako se pozivaju na neke 

ideološke aspekte ustaštva. Radi se o Domovinskom ratu. Domovinski rat je 

završio prije 21 godinu, i sazrelo je vrijeme da se postigne konsenzus, koji glasi: 

– Nitko u Hrvatskoj nema pravo sporiti bilo kakva spomen obilježja veteranima 

Domovinskog rata, bilo gdje u RH. Što se “ZDS” tiče, to je bio službeni pozdrav 

te postrojbe, i dio je službenog i ozakonjenog znakovlja te postrojbe. Ako nekom 

taj pozdrav smeta, neka prvo zabrani “antifašističko” znakovlje poput petokrake 

pod kojima su ubijani i progonjeni Hrvati u Hrvatskoj, od 45. do 95., i pod kojim 

se ratovalo protiv Hrvatske, pa možemo razgovarati. Ako nekom smeta samo 

postavljanje spomen obilježja poginulim braniteljima u “svetom srpskom” 

Jasenovcu, neovisno o “ZDS”, onda je to veći problem, onda taj netko ne poštuje 

samu hrvatsku neovisnost i smatra branitelje iz DR kao takve ustašama, pa mu 

kao takvom zapravo nije ni mjesto u neovisnoj Hrvatskoj. A po reakcijama, od 

onih iz Istre do onih iz Vlade, reklo bi se da je upravo to većini problem. 

http://kamenjar.com/thompson-svog-stava-neke-pjesme-se-ne-odricem-pa-makar-me-zabranili-cijelom-svijetu/
http://kamenjar.com/thompson-svog-stava-neke-pjesme-se-ne-odricem-pa-makar-me-zabranili-cijelom-svijetu/
http://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/j-novak/25527-j-novak-novo-vodstvo-hrvatskog-zrtvoslovnog-drustva.html
http://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/j-novak/25527-j-novak-novo-vodstvo-hrvatskog-zrtvoslovnog-drustva.html
http://www.hkv.hr/hrvatski-tjednik/25493-hnes-kao-zov-hrvatske-savjesti.html
http://direktno.hr/en/2014/domovina/70303/Ovako-Petrov-odgovara-_eparovi_u-brane_i-%27svog%27-ministra-Orepi_a.htm
http://direktno.hr/en/2014/domovina/70303/Ovako-Petrov-odgovara-_eparovi_u-brane_i-%27svog%27-ministra-Orepi_a.htm
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Dodao bih dvije stvari. 

Prvo: kada kažu da je ZDS ustaški pozdrav, treba se sjetiti da su u Domovinskom 

ratu Srbi i “antifašisti” nazivali branitelje ustašama. Sve branitelje, a ne samo 

HOS-ovce. A hrvatsku državu su nazivali Tuđmanova ustaška država. Dakle treba 

tzv. antifašistima priznati da su u pravu to uzeti kao njihovo priznanje da su i u 

Domovinskom ratu bili na strani fašističkog agresora. 

Drugo: Kada govore o braniteljima i svima koji su bili za slobodnu i neovisnu 

hrvatsku državu kao o fašistima isto tako treba to shvatiti kao priznanje da su bili 

na strani fašističkog agresora. Oni sebe proglašavaju antifašistima zbog hudih 

jama i križnih putova, a branitelje koji su slomili istinsku fašističku agresiju 

proglašavaju fašistima. Zapravo sami sebe definiraju kao fašiste. 

I zbog jednog i zbog drugog jasno je kako je veleizdaja u RH veoma profitabilno 

zanimanje! 

 

Josip Pečarić 
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THOMPSON – PJESMOM ZA HRVATSKU, ZAGREB, 

2017. 

 

JE LI KNIN ILI SLUNJ PITANJE SAD? 
 

Stiže nam 5. kolovoz i opet se vlast pobrinula za dvojbu – gdje ići. Ne tako davno 

pitanje je bilo Knin ili Čavoglave, a sada evo Knin ili Slunj. Da hoće li se ići tamo 

gdje proziva vlast ili gdje pjeva Thompson. 

Zvonimir Hodak piše: 

„Oduševio me gradonačelnik Knina Marko Jelić. Jedna nova, moderna rasa 

lokalnih političara. Nema više Thompsona ni Čavoglava. Kaže progresivni 

Markan: “Moramo se držati temelja ove države, a to je antifašizam“. Nije Markan 

bio raspoložen za malo širu eksplikaciju svojih ideja zatucanim ognjištarima k’o 

recimo Miši Krstičeviću iz Ploča. On je iz okolice Knina i zna da su antifašisti iz 

4. Splitske isprašili antifašiste Mile Martića. Znači, ne samo građanski rat nego 

pomalo čak i bratoubilački. Udari brat na brata. Brat Jozo na brata Jovana. A ni 

jedan nije imao pojma što danas progresivni gradonačelnik zna. Rat je bio 

odlučen još 1943.g. negdje u balkanskim gudurama kad je ZAVNOH donio odluku 

i zadužio Maršala da najkasnije do 1974.g. donese Ustav po kojem će najkasnije 

do 5. kolovoza 1995.g. Hrvatska postati nezavisna država. Hrvatska, a rijeka Sava 

neka teče uzvodno sve do Beograda. Da je u ta kozmička vremena barem Marko 

Jelić bio nekakav faktor X pa da objasni Gotovini i ostalim slijepcima da je rat 

buržoaski recidiv, da su pametni ljudi još u 1993.g. pozvali Tuđmana da bude 

malo više miroljubiv pa da za ministra obrane imenuje Slaveka Goldsteina, da 

smo svi na istoj strani i Martić, i Mladić,i Zoran Erceg,i Heni Erceg, kapetan 

Dragan, Ađić, Kadijević, Milošević, Stanimirović, Veselin Šljivančanin, Mate 

Granić, Josip Manolić, Stipe Mesić, Đakula, Stanimirović itd., te da ista banka 

financira i jedne i druge… Čudno je kako je baš Marko Thompson uletio u neki 

angažman za 5. kolovoza. Možda su ga istarski antifašisti zamolili da im otpjeva 

“Po šumama i gorama“ u Areni punoj bikova iz Pomplone. Bilo bi previše 

dosadno sad iznositi zaključke mitskog ZAVNOH-a koji govori o Hrvatskoj 

isključivo kao jugoslavenskoj republici. U tu šarlatansku priču danas vjeruju 

Klasić, Jakovina, Markovina i naš Markan Jelić. Možda čak i oni koji su ga 

izabrali na čelo Zvonimirovog grada.“ 

http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/osim-admirala-domazeta-

nitko-se-ne-usudi-ni-posumnjati-da-se-pozari-podmecu-u-pravnoj-terminologiji-

zatvoreni-krug-indicija-predstavlja-dokaz-1046108/  

http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/osim-admirala-domazeta-nitko-se-ne-usudi-ni-posumnjati-da-se-pozari-podmecu-u-pravnoj-terminologiji-zatvoreni-krug-indicija-predstavlja-dokaz-1046108/
http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/osim-admirala-domazeta-nitko-se-ne-usudi-ni-posumnjati-da-se-pozari-podmecu-u-pravnoj-terminologiji-zatvoreni-krug-indicija-predstavlja-dokaz-1046108/
http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/osim-admirala-domazeta-nitko-se-ne-usudi-ni-posumnjati-da-se-pozari-podmecu-u-pravnoj-terminologiji-zatvoreni-krug-indicija-predstavlja-dokaz-1046108/
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Doista je smiješna priča ta Markanova tvrdnja da se mora držati „temelja ove 

države, a to je antifašizam“. Doista su hrvatski branitelji pobijedili velikosrpski 

fašizam u Domovinskom ratu, a njemu je problem hrvatski branitelj Marko 

Perković Thompson. Problem mu je istinski antifašist i vjerojatno zato što zna 

učinak njegove pjesme „Bojna Čavoglave“ u toj pobjedi i istjerivanju 

velikosrpskih fašista iz Zvonimirovog grada. 

Dakle malo tko može povjerovati da je Markanu do antifašizma. Čini se da on žali 

za velikosrpskim fašistima koje su iz Knina protjerali hrvatski branitelji. Protjerali 

ih kao – kako je rekao Slobodan Milošević – zečeve. 

Kada je bila dvojba Knin ili Čavoglave stotine tisuća ljudi biralo je Čavoglave. 

Samo dvije godine vlast je izdržala s Thompsonom u Kninu. Previše ih je njegov 

koncert podsjećao na utekle zečeve, pa ga ove godine nema. 

A i te dvije godine su pokušali na sve načine napasti Thompsona i „Bojnu 

Čavoglave“. Prije dvije godine smo ih pokušali zaštiti poznatom Peticijom ZDS. 

Tada su još i krili da su im Thompson i „Bojna“ bila glavne mete napada. Prošle 

godine, uvjereni u pobjedu jugo-opcije na izborima to nisu ni krili.  

Mnogi koji su potpisali Peticiju ZDS prije dvije godine imaju probleme i danas. 

U najnovijem Hrvatskom tjedniku od 27, 07. 2017. ima tekst o napadima na mene, 

moju obitelj i moje suradnike: Znanstvenici poslali peticiju predsjednici i 

premijeru zbog "koordiniranje kampanje" protiv ak. Pečarića. 

https://narod.hr/hrvatska/znanstvenici-poslali-peticiju-predsjednici-premijeru-

zbog-koordinirane-kampanje-akademika-pecarica 

http://kamenjar.com/znanstvenici-poslali-peticiju-predsjednici-premijeru-zbog-

koordinirane-kampanje-akademika-pecarica/  

http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2017/07/28/znanstvenici-poslali-peticiju-

predsjednici-i-premijeru-zbog-koordinirane-kampanje-protiv-akademika-

pecarica/  

Pismo je slično onima koje je svojevremeno pisao Predsjedniku Akademije i 

Rektoru Zagrebačkog sveučilišta akademik Davorin Rudolf kao predsjednik 

Odbora za ljudska prava HAZU, a na koje nije dobio nikakvog odgovora. Posebno 

mi je drago što potpisnici nisu matematičari već sudionici Međunarodne 

konferencije o transdisciplinarnom inženjerstvu. 

Kako su napadnuti i moji suradnici (u pismu se spominje zaustavljeni projekt, a 

zapravo je zbog mene kažnjeno 36 hrvatskih matematičara), oni su odlučili 

organizirati međunarodnu konferenciju povodom mog 70-og rođendana (MIA, 

Zagreb 2018.) od 4. do 8. 7. 2018. U znanstvenom odboru konferencije je 60-ak 

uglednih matematičara iz cijelog svijeta (Israel, USA, Japan, France, Russia, 

Australia, Hungary, India, Czech Republic, Spain, Kazakhstan, Korea, 

Jordan, Italy, P. R. China, Germany, Poland, Georgia, Serbia, Iran, Romania, 

Pakistan, Sweden, Finland, Ireland, Canada, Croatia) svi redom urednici ili 

glavni urednici u časopisima koji su na svjetskim listama. 

A kad već odgovor nije dobio akademik Rudolf i to kao predsjednik Odbora za 

ljudska prava HAZU teško da će se ispuniti želja jednog velikog hrvatskog 

domoljuba koji mi je napisao: 

https://narod.hr/hrvatska/znanstvenici-poslali-peticiju-predsjednici-premijeru-zbog-koordinirane-kampanje-akademika-pecarica
https://narod.hr/hrvatska/znanstvenici-poslali-peticiju-predsjednici-premijeru-zbog-koordinirane-kampanje-akademika-pecarica
http://kamenjar.com/znanstvenici-poslali-peticiju-predsjednici-premijeru-zbog-koordinirane-kampanje-akademika-pecarica/
http://kamenjar.com/znanstvenici-poslali-peticiju-predsjednici-premijeru-zbog-koordinirane-kampanje-akademika-pecarica/
http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2017/07/28/znanstvenici-poslali-peticiju-predsjednici-i-premijeru-zbog-koordinirane-kampanje-protiv-akademika-pecarica/
http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2017/07/28/znanstvenici-poslali-peticiju-predsjednici-i-premijeru-zbog-koordinirane-kampanje-protiv-akademika-pecarica/
http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2017/07/28/znanstvenici-poslali-peticiju-predsjednici-i-premijeru-zbog-koordinirane-kampanje-protiv-akademika-pecarica/
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Poštovani Akademiče, 

Primite moju potporu s obzirom na pismo Predsjednici i predsjedniku Vlade. 

Vidio sam to na web-str. Narod. Drago mi je i nadam se da će polučiti uspjeh. 

Pozdrav iz mog rodnog ... 

Meni je zanimljivo samo pitanje hoće li kolege iz svijeta uopće dobiti nekakav 

odgovor. Podsjetit ću kako su brojna moja pisma i dana su u mojim knjigama 

„Pišem pisma, odgovora nema 1 i 2“. 

Kao što su glupi napadi tzv. antifašista koji su po pravili podržavali velikosrpsku 

fašističku agresiju na Hrvatsku, takvi su i napadi kojima smo izloženi mi 

potpisnici spomenute peticije. Čak sam predlagao da ravnatelj bolnice u Vrapču 

procijeni te napade iz HRZZ-a i moje odgovore i ustanovi tko je tu podoban za 

njegovu bolnicu – ja ili članovi Upravnog odbora HRZZ-a.  

Uslijedio je i napad u Hrvatskom saboru koji je pokazao da ni moja Akademija 

nije baš „čista“ u svemu tome. Zapravo, vjerojatno je to što su u Saboru spominjali 

Peticiju ZDS samo dobar izgovor jer mnogima od njih nije draga moja uloga u 

neizboru prof. dr. sc. Iva Goldsteina za redovitog člana HAZU-a. 

Svoja pisma sam objavljivao i po raznim hrvatskim portalima, tako da nisu 

izostala mnogobrojna pisma podrške. Npr. istog dana kada je u Hrvatskom 

tjedniku objavljen gornji tekst dobio sam slijedeću poruku: 

 

Poštovani Akademiče! 

Tvoja ljudska uzvišenost koju je u ova bremenita vremena teško dosegnuti, tjera 

me da ti poželim svaku životnu radost i novu mladost…  

 

ŽELIM DA TE ZDRAVLJE PRATI 

POPUT TVOGA UMA BISTROG 

KOJI NEDA DA DOM BLATI 

LAŽ KROZ POVIJEST GADA ISTOG. 

 

ŽELIM DA TE LJUBAV NOSI 

DOMOLJUBE ZA DOM SPREMAN 

KOJA LAŽ I MRŽNJU KOSI 

ŠTO IH SIJE JUGONEMAN. 

 

PODRŠKU TI ŽELIM DATI 

DIČNE BOKE SLAVNI SINE 

JER TE RODI MILA MATI 

ZA LET LJUDSKI U VISINE… Vicko Goluža 

Thompson je na najnoviji napad odgovorio tako da misli svoje koncerte 

organizirati svake godine u drugom mjestu. Meni je ipak žao za Čavoglavama. 

Ako ništa drugo, mnogi su tada na moru pa im je lakše doći u Čavoglave. Naravno, 

volio bih da nisam u pravu i da se ostvari želja organizatora da koncert u Slunju 

bude istovjetan onima u Čavoglavama: 
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http://direktno.hr/domovina/video-pogledajte-mocnu-najavu-thompsonovog-

koncerta-u-slunju-93369/  

Jer su ti Thompsonovi koncerti u Čavoglavama bili nešto doista posebno, i mnogi 

nisu bili sretni što je prethodne dvije godine išao s njim u Knin.  

S druge strane koncerti u Čavoglavama su jasno pokazivali kako vlast vodi 

politiku koja nije prohrvatska. Doista je smiješno da ne može Predsjednik Vlade, 

poput gradonačelnika Dubrovnika Mata Frankovića izgovoriti jednu, jednostavnu 

rečenicu: Ako ZDS nije smetao 1991. godine, zašto bi smetao danas?  

http://portal.braniteljski-forum.com/vijesti/gradonacelnik-dubrovnika-ako-nam-

hos-nije-smetao-91-zasto-bi-nam-smetao-danas  

A prava istina je da je njima ZDS i HOS smetao i 1991. i danas, smetali su i tada 

i danas svi branitelji jer su se suprotstavili onima koji su se borili za voljenu im 

Jugoslaviju tj. Srboslaviju. 

Da, možda je i ovogodišnji izbor Slunja ustupak hrvatskoj vladi da se jasnije 

odredi prema hrvatskim nacionalnim interesima.  

 

Josip Pečarić  

 

  

http://direktno.hr/domovina/video-pogledajte-mocnu-najavu-thompsonovog-koncerta-u-slunju-93369/
http://direktno.hr/domovina/video-pogledajte-mocnu-najavu-thompsonovog-koncerta-u-slunju-93369/
http://portal.braniteljski-forum.com/vijesti/gradonacelnik-dubrovnika-ako-nam-hos-nije-smetao-91-zasto-bi-nam-smetao-danas
http://portal.braniteljski-forum.com/vijesti/gradonacelnik-dubrovnika-ako-nam-hos-nije-smetao-91-zasto-bi-nam-smetao-danas
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VUČIĆEVO PRIZNANJE 
 

Doista me istovjetnost komemoracija koje su priredili u Jasenovcu Savez 

antifašističkih boraca i antifašista Hrvatske (SABA RH) i Srpsko narodno vijeće 

(SNV) u subotu i čelnici Srbije i Republike Srpske u Donjoj Gradini u nedjelju 

uvjerili da se moram ispričati hrvatskom narodu zbog svog djelovanja. 

Srbijanski premijer i novoizabrani predsjednik te države Aleksandar Vučić 

optužio je Hrvatsku, slično onima sa subotnje komemoracije u Jasenovcu, kako 

pokušava oživjeti ustašku ideologiju te je zaprijetio kako će se Srbija odlučno 

suprotstaviti 'pokušajima da se ponovi ono što se zbilo u prošlosti'. Kazao je kako 

se u NDH 'zanosno i s veseljem' ubijalo Srbe te kako je na temelju 'master-plana' 

o istrjebljenju cijelog naroda ustaški režim pobio 'više od milijun ljudi'. 

Vučić je istaknuo kako je žalosno to da ideolozi takvog zločina poput Mile Budaka 

(vidjeti npr. knjigu: D. Jelčić i J. Pečarić, Književnik Mile Budak sada i ovdje, 

Zagreb, 2005.) imaju svoju ulicu u više od petnaest gradova u 'europskoj 

Hrvatskoj'. 

'Sa žalošću moram konstatirati da smo svjedoci pokušaja povampirenja ustaške 

ideologije', kazao je srbijanski premijer ustvrdivši kako se sada pokušava provesti 

'revizija slike' o kardinalu Alojzijau Stepincu (vidjeti npr. knjigu: J. Pečarić, Brani 

li Goldstein NDH? Zagreb, 2002.) s ciljem skidanja njegove odgovornosti za 

počinjene zločine. Čini se da nije daleko dan kada će uslijediti zahtjev za reviziju 

slike o (Anti) Paveliću i prenošenje njegovih posmrtnih ostataka', kazao je Vučić 

spomenuvši u tom kontekstu kao neprihvatljivo isticanje ploče s ustaškim 

pozdravom u Jasenovcu. 'Nikome i nikada više nećemo dopustiti ni 'Bljesak ni 

'Oluju', kazao je Vučić.  

https://www.tportal.hr/vijesti/clanak/vucic-i-dodik-hrvatska-ozivljava-ustasku-

ideologiju-20170423 

Na Vučićeve tvrdnje reagirao je poznati hrvatski novinar Velimir Bujanec. Oštro 

se osvrnuo, kako kažu na portalu narod.hr, na ove provokacije i govor mržnje koji 

je Vučić ponovno usmjerio put hrvatskog naroda. 

"VUČIĆU, PA NISMO MI VAS PITALI ZA 'BLJESAK' I 'OLUJU' - MI SMO TO 

NAPRAVILI! 

Fakat ne znam što je ovom Vučiću?! Neprestano spominje da "neće više nikad 

dopustiti Bljesak i Oluju"... Pa Hrvati ga nisu pitali za dopuštenje 1995. i neće ni 

u budućnosti, bude li trebalo! Vučiću: TKO SE MAČA LAĆA, OD MAČA I 

POGIBA", napisao je poznati novinar na svom Facebook profilu. 

Slično piše i poznati kolumnist Marcel Holjevac: 

Pa se tako sad ponovo govori o “povampirenom ustaštvu u Hrvatskoj”, a notorni 

četnik Vučić je opet ponovio da Srbija nikada i nikome više neće dozvoliti 

“Bljesak” i “Oluju”. Doduše, Srbija nije dopustila ni Bljesak ni Oluju ni prvi put. 

Vučić je izgleda zaboravio da ih nismo ni pitali za dopuštenje. Dodao je da se 

Srbija i RS također trebaju suočiti s vlastitim greškama, sa zlom u kojem su činjeni 

zločini u ime Srba. No, i on je bio jedan dio tog zla, i to ne treba zaboraviti. To 

natezanje oko komemoracije traje otkad SDP više nije na vlasti. Slično natezanje 

https://www.tportal.hr/vijesti/clanak/vucic-i-dodik-hrvatska-ozivljava-ustasku-ideologiju-20170423
https://www.tportal.hr/vijesti/clanak/vucic-i-dodik-hrvatska-ozivljava-ustasku-ideologiju-20170423
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gledamo svake godine u Kninu, i u Vukovaru. Antifašisti šumom, Hrvati drumom, 

reklo bi se.. 

http://www.dnevno.hr/vijesti/komentari/slucaj-jasenovac-sukob-domovinskoga-

i-drugoga-svjetskoga-rata-a-ne-fasizma-i-antifasizma-1019471/  

Hrvoje Hitrec kaže kako je Vučić ponovio pomalo zagonetnu prijetnju da se 

Bljesak i Oluja ne će ponoviti.  

http://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/hhitrec/26582-h-hitrec-razaranje-

hrvatske-kulture-priprema-za-buducu-agresiju.html  

Za razliku od onih s komemoracija koje su organizirali u Jasenovcu Savez 

antifašističkih boraca i antifašista Hrvatske (SABA RH) i Srpsko narodno vijeće 

(SNV) u subotu i čelnici Srbije i Republike Srpske u Donjoj Gradini u nedjelju 

Bujanec i mnogi drugi u RH ne razumiju da i jedni i drugi svo vrijeme ukazuju na 

činjenicu kako su se i oni u NDH i oni u Domovinskom ratu borili za neovisnu 

Hrvatsku, dakle ustašku Hrvatsku. Prva je bila Pavelićeva a druga Tuđmanova, ali 

obje su ustaške države“. 

Ne smijem biti nepošten prema SDP-u jer su i oni sudjelovali u subotnjoj 

komemoraciji. Kako je glavni razlog za tri komemoracije (četvrte – žrtvama 

poslijeratnog logora Jasenovac nije bilo) pozdrav ZA DOM SPREMNI ovdje ću 

dati samo komentar Zvonimira Hodaka: 

SDP je opasno zaprijetio Banskim dvorima. Imate osam dana da maknete HOS-

ovu ploču u Jasenovcu, a petnaest dana da promijenite grb na ploči. Klasičan 

primjer pucanja samom sebi u nogu. Grb HOS-a s pozdravom ZDS legaliziralo je 

Ministarstvo uprave u Vladi Ivice Račana. Nakon Račana SDP je bio na vlasti još 

četiri godine pa “zloglasnom“ grbu nije pala ni jedna “ustaška“ dlaka s glave. 

Ako ova Vlada ne bude poštivala prekluzivne rokove od osam i petnaest dana, 

SDP će još jednom postaviti oštro pitanje Vladi. I tako u beskraj… barem dok ne 

prođu lokalni izbori. 

http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/nije-lose-biti-prvi-u-drzavi-u-

kojoj-ministarstvo-kulture-financira-predstavu-u-kojoj-glumica-izvlaci-

hrvatsku-zastavu-iz-supa-1019520/  

Holjevac razumije, kako i sam naslov njegovog teksta kaže, da se tu radi o 

sukobu Domovinskoga i Drugoga svjetskoga rata, a ne fašizma i antifašizma: 

Ne radi se tu samo o tabli u Jasenovcu, ni pozdravu. Radi se o Domovinskom ratu, 

ne o ustašama iz Drugog svjetskog. Iako su i veterani Domovinskog rata od 

“antifašista” općenito smatrani ustašama, krezubim ognjištarcima, šatorašima, i 

tako dalje. Stare partizančine, i one nepismene, pa i najgori nasilnici, poput 

Manolića i pokojnog Boljkovca, pak uživaju status uglednih starina, unatoč 

krvavim rukama iz prošlosti. Veterani, i kad su ostali bez ruku i nogu u ratu poput 

Glogoškog, su često narodni neprijatelji i vječni ustaški sumnjivci i smutljivci. 

Svake godine u Jasenovcu slušamo o potrebi suočavanja s prošlošću. Ta prošlost 

je dobro poznata, a često i debelo krivotvorena te zloupotrebljavana u 

dnevnopolitičke svrhe. Jasenovac je bio jedan od temelja Miloševićeve 

ratnohuškačke propagande: “moramo pobiti ustaše prije nego ustaše ponovo 

pobiju nas”. Kako je završilo, poznato je. 

http://www.dnevno.hr/vijesti/komentari/slucaj-jasenovac-sukob-domovinskoga-i-drugoga-svjetskoga-rata-a-ne-fasizma-i-antifasizma-1019471/
http://www.dnevno.hr/vijesti/komentari/slucaj-jasenovac-sukob-domovinskoga-i-drugoga-svjetskoga-rata-a-ne-fasizma-i-antifasizma-1019471/
http://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/hhitrec/26582-h-hitrec-razaranje-hrvatske-kulture-priprema-za-buducu-agresiju.html
http://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/hhitrec/26582-h-hitrec-razaranje-hrvatske-kulture-priprema-za-buducu-agresiju.html
http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/nije-lose-biti-prvi-u-drzavi-u-kojoj-ministarstvo-kulture-financira-predstavu-u-kojoj-glumica-izvlaci-hrvatsku-zastavu-iz-supa-1019520/
http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/nije-lose-biti-prvi-u-drzavi-u-kojoj-ministarstvo-kulture-financira-predstavu-u-kojoj-glumica-izvlaci-hrvatsku-zastavu-iz-supa-1019520/
http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/nije-lose-biti-prvi-u-drzavi-u-kojoj-ministarstvo-kulture-financira-predstavu-u-kojoj-glumica-izvlaci-hrvatsku-zastavu-iz-supa-1019520/
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Uglavnom, Jasenovac nije uzrok razdora, već samo, uz Knin i Vukovar, jedno od 

mjesta gdje se pokazuje koliko je Hrvatska podijeljena na onu “antifašističku” i 

onu “domoljubnu”. Onu koja je pobijedila u Drugom svjetskom ratu, a poražena 

je u Domovinskom (htjela ona to priznati ili ne) i one koja je dobila Domovinski 

rat, a kasnije bačena na margine. Protiv te društvene marginalizacije ona se 

ponekad bori i provokacijama poput ploče u Jasenovcu. Danas svi govore, i 

Pupovac i Bernardić, da se Hrvatska ne bi trebala dijeliti. Pitanje je samo na 

kojoj se platformi treba ujediniti. A to svakako nije ona “antifašistička”. 

 

Istovjetnost Domovinskog rata i NDH može se iščitati i iz teksta Domagoja 

Sremca Jurčića na portalu Hrvatsko nebo koji uspoređuje spomen obilježja 

u Jasenovcu s onima iz Domovinskog rata u Vukovaru: 

http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2017/04/24/domagoj-sremac-jurcic-ne-

bih-ali-pretjerase/  

Koliko su ispravne optužbe koje smo čuli na ovim komemoracijama svjedoče nam 

i činjenice o ponašanju ministrice Obuljen koja je uvjeravala Pupovca i Krausa da 

odustanu o tvrdnji o istovjetnosti NDH i današnje Hrvatske tj. da odustanu od 

svojih komemoracija u Jasenovcu: 

http://direktno.hr/direkt/obuljen-nagovarala-pupovca-krausa-i-amerikance-da-

odustanu-od-bojkota-83363/ 

odnosno ministra Orepića koji na posredan način priznaje tu istovjetnost tvrdeći 

kako je podizanje spomen obilježja HOS-ovcima, tj. hrvatskim braniteljima kojih 

su se fašistički agresori najviše bojali, zapravo isprazno desničarenje od strane 

pojedinaca koji nemaju nikakve veze s domoljubljem. 

http://www.jutarnji.hr/vijesti/hrvatska/orepic-o-jasenovcu-hos-ovcima-i-za-dom-

spremni-zloupotrebljavanje-ispraznim-desnicarenjem-pojedinaca-koji-nemaju-

veze-s-domoljubljem/5944057/  

Suprotno mišljenju Bujanca i Holjevca, mene je obradovala Vučićeva tvrdnja 

kako su oni odobrili Oluju i više to nikada i nikome ne bi dozvolili. Predsjedniku 

Republike Srbije moramo vjerovati zar, ne? 

Zašto me je obradovao? 

Ja sam već u naslovu knjige, Hrvatski genocid: Napravili zečeve od Srba, Zagreb, 

2014. optužio hrvatski narod za najstrašniji genocid u povijesti čovječanstva 

genocid pravljenja zečeva od ljudi (pozivajući se na poznatu izjavu Slobodana 

Miloševića). Također sam, ne znajući da su to pravljenje zečeva od Srba dozvolili 

u Beogradu, u dva navrata pisao Hrvatskom saboru tražeći uvođenje DANA 

DOMOVINSKE ZAHVALNOSTI I DOMOVINSKE ŽALOSTI ZBOG SRBA 

ZEČEVA. 

Doista mi je sada strašna spoznaja da ipak za takav stravičan genocid nisu krivi 

samo pripadnici hrvatskog naroda nego im je taj užasni genocid pravljenja zečeva 

od ljudi dozvolila vlast u Beogradu. To su sigurno znali i u Saboru pa mi nisu ni 

odgovorili na moje prijedloge. 

http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2017/04/24/domagoj-sremac-jurcic-ne-bih-ali-pretjerase/
http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2017/04/24/domagoj-sremac-jurcic-ne-bih-ali-pretjerase/
http://direktno.hr/direkt/obuljen-nagovarala-pupovca-krausa-i-amerikance-da-odustanu-od-bojkota-83363/
http://direktno.hr/direkt/obuljen-nagovarala-pupovca-krausa-i-amerikance-da-odustanu-od-bojkota-83363/
http://www.jutarnji.hr/vijesti/hrvatska/orepic-o-jasenovcu-hos-ovcima-i-za-dom-spremni-zloupotrebljavanje-ispraznim-desnicarenjem-pojedinaca-koji-nemaju-veze-s-domoljubljem/5944057/
http://www.jutarnji.hr/vijesti/hrvatska/orepic-o-jasenovcu-hos-ovcima-i-za-dom-spremni-zloupotrebljavanje-ispraznim-desnicarenjem-pojedinaca-koji-nemaju-veze-s-domoljubljem/5944057/
http://www.jutarnji.hr/vijesti/hrvatska/orepic-o-jasenovcu-hos-ovcima-i-za-dom-spremni-zloupotrebljavanje-ispraznim-desnicarenjem-pojedinaca-koji-nemaju-veze-s-domoljubljem/5944057/
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Iako je strašna spoznaja da sam osudio svoj narod za najstrašniji genocid u 

povijesti - genocid pravljenja zečeva od Srba, ipak je mnogo veće zadovoljstvo 

što za taj genocidu nismo krivi samo mi. 

Poslije Vučićeva priznanja, sa takvom spoznajom o podijeljenoj odgovornosti za 

zločin genocidnog pravljenja zečeva od Srba, Hrvatski sabor bi mnogo lakše 

usvojiti moj prijedlog o promjeni imena Dana Domovinske zahvalnosti, zar ne? 

 

Josip Pečarić 
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ZLOČINI NISU ISTI ILI KAKO OD IVA NAPRAVITI 

JOVU 
  

Slušam Ratomira Čačića kako na HTV4 objašnjava kako nisu isti zločini 

komunista i ustaša. Iako on misli suprotno, jasno je da velikosarpsku logiku treba 

samo „okrenuti“ i dobiješ istinu. 

Jer doista nije isto ubijati djecu, žene, starce i druge nevine poslije rata u želji da 

nekom narodu spriječiš ostvarenje prava na svoju državu i ubijanje onih koji ti to 

pokušavaju onemogućiti.  

Zato sam i upozorio na dio propovijedi biskupa Košića kako ne treba uspoređivati 

zločine mega-zločinca JBTita s zločinima Pavelića. 

Pri tome treba stalno imati u vidu kako je laž najviše pomogla Srbima u povijesti, 

pa kada slušamo one koji provode velikosrpski Memorandum 2 u RH kao i Srbi 

moraju koristiti neistine. To im je umnogome olakšano jer su godinama vladali i 

u tom velikom razdoblju laž je postala istina, a istina je bila zabranjena i 

sankcionirana! 

Zato kada danas govore o ploči u Jasenovcu treba imati na umu da istina o 

Jasenovcu koju i današnje vlasti pokušavaju nametnuti je samo „istina“. 

Kad govorimo o Jasenovcu, i ne samo o njemu, treba stalno imati u vidu ono što 

nam poručuje Igor Vukić (i ne samo on): 

  

‘NE TREBA UKLANJATI PLOČU HOS-a, Jasenovac nije mjesto u kojem su 

činjeni masovni zločini’ 

”Mislio sam da će Vladino Vijeće za suočavanje s posljedicama totalitarnih 

režima dati prijedloge kako se treba postaviti prema toj povijesti, odnosno koji tip 

istraživanja treba pokrenuti. No i to Vijeće šuti. Čudno je i vrlo štetno kada 

Milorad Pupovac i drugi predstavnici Hrvatske vlade šute na skupovima na 

kojima predstavnici Vlade iz Srbije govore javno laži o Jasenovcu, odnosno kada 

i dalje ističu broj od čak 700.000 navodnih žrtava. Takvim lažima naši bi se morali 

suprotstaviti. Zato treba ustrajati na istraživanjima te na istini, jer bi izricanje 

istine uvelike pridonijelo smirivanu stanja u društvu”, zaključuje istraživački 

novinar kojega protivnici ne mogu nazivati ‘ustašom’, jer Vukić ne krije da je po 

ocu pripadnik srpske etničke skupine, dok mu majka ima hrvatske i češke korijene. 

http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/ne-treba-uklanjati-plocu-hos-a-jasenovac-

nije-mjesto-u-kojem-su-cinjeni-masovni-zlocini-1057257/  

Zapravo, naš poznati povjesničar prof. dr. sc. Ivo Rendić – Miočević je već u 

naslovu svog teksta (11. 04. 2017.) ukazao zašto je Vukić pogriješio u svojim 

nadama o radu tog vijeća: 

Vijeće za suočavanje s prošlošću prilika za rehabilitaciju komunizma. 

http://www.hrsvijet.net/index.php/vijesti/132-hrvatska/46449-vijece-za-

suocavanje-s-prosloscu-prilika-za-rehabilitaciju-komunizma  

Slično kaže i povjesničarka Blanka Matković: 

http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/ne-treba-uklanjati-plocu-hos-a-jasenovac-nije-mjesto-u-kojem-su-cinjeni-masovni-zlocini-1057257/
http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/ne-treba-uklanjati-plocu-hos-a-jasenovac-nije-mjesto-u-kojem-su-cinjeni-masovni-zlocini-1057257/
http://www.hrsvijet.net/index.php/vijesti/132-hrvatska/46449-vijece-za-suocavanje-s-prosloscu-prilika-za-rehabilitaciju-komunizma
http://www.hrsvijet.net/index.php/vijesti/132-hrvatska/46449-vijece-za-suocavanje-s-prosloscu-prilika-za-rehabilitaciju-komunizma
http://www.hrsvijet.net/index.php/vijesti/132-hrvatska/46449-vijece-za-suocavanje-s-prosloscu-prilika-za-rehabilitaciju-komunizma
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http://www.dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/6746-blanka-

matkovic-proglasenjem-jasenovca-mjestom-posebnog-pijeteta-hdz-i-partneri-

zele-zabraniti-istrazivanje-komunistickih-zlocina  

 

Dujmović, objašnjava u svom tekstu kako je Plenković osmislio tu rehabilitaciju 

komunizma, ali mu je Pupovac zabio nož u leđa: 

 

Zadnji, zacijelo ključni zaplet, plod je upravo fatalne Plenkovićeve procjene. 

Dakle, (premda je diranje u legalne insignije jedne udruge mimo pameti), Andrej 

Plenković je odavno najavio da se sprema novo zakonsko rješenje za HOS-ove 

oznake, rješenje koje bi omogućilo legalnu zabranu sadašnjih insignija... 

Pritom, u Hrvatskoj, po toj logici srpskog nacionalizma i šovinizma zapravo 

nema, osim ako nije izazvan hrvatskim nacionalizmom. Dobro, u ratu je bilo 

četnika, to je jasno, ali njih sada po toj logici zapravo više nema, ali zato ima 

ustaša i protiv njih se valja boriti svim sredstvima. To je himna komunističke 

partije Hrvatske ravno pola stoljeća, to je Josipovićev životni svjetonazor, ali nije 

daleko od toga ni Andrej Plenković. 

http://direktno.hr/kolumne/kako-je-pupovac-plenkovicu-zabio-noz-u-leda-

96571/  

Slično komentira i Damir Pešorda: 

Antifašistička ekspozitura u aktualnoj hrvatskoj vladi i neimenovani visoki 

povjerenik za Hrvatsku, Milorad Pupovac, ultimativno traže od Plenkovića da 

hitno makne zakonito postavljenu ploču poginulim HOS-ovcima u Jasenovcu. 

http://www.hrsvijet.net/index.php/kolumna-damir-pesorda/47760-damir-

pesorda-antifasisti-u-ofenzivi 

  

Kako izgleda scenarij Ranka Ostojića iz Splita ipak se neće ponoviti u Jasenovcu. 

Čini se da su HOS-ovci ucijenjeni donošenjem zakona o braniteljima prihvatili 

premještanje ploče u Novsku, što opet služi velikosrpskim interesima očuvanja 

laži o logoru u Jasenovcu koje su uvijek bile i sada su u protuhrvatskoj funkciji. 

Ili kako konstatira Josip Jović: 

U vrijeme kad se nezaustavljivo otkrivaju strahote poslijeratnih zločina 

počinjenih pod vodstvom, po naredbama i pod nadzorom jugoslavenskih, 

revolucionarnih vlasti, antifašizam se pretvara u ideologiju kojom se ti zločini 

nastoje obraniti, opravdati, posvetiti. Jer, sve je to, tobože, učinjeno u višem 

interesu. Istovremeno to je ideologija koja služi očuvanju dvostrukog monopola, 

monopola na istinu i monopola na društvene pozicije. Otud i strah od 

revizionizma. 

http://www.hkv.hr/vijesti/komentari/27462-j-jovic-godine-koje-se-nastoje-

vratiti.html 

  

Koliko je besmisleno to što radi vlast komentira i Zvonimir Hodak: 

Ministar pravosuđa danas jasno i glasno kaže kako se ploča ne može maknuti dok 

se ne promjeni zakon. Znači postavljena je zakonito. 

http://www.dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/6746-blanka-matkovic-proglasenjem-jasenovca-mjestom-posebnog-pijeteta-hdz-i-partneri-zele-zabraniti-istrazivanje-komunistickih-zlocina
http://www.dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/6746-blanka-matkovic-proglasenjem-jasenovca-mjestom-posebnog-pijeteta-hdz-i-partneri-zele-zabraniti-istrazivanje-komunistickih-zlocina
http://www.dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/6746-blanka-matkovic-proglasenjem-jasenovca-mjestom-posebnog-pijeteta-hdz-i-partneri-zele-zabraniti-istrazivanje-komunistickih-zlocina
http://direktno.hr/kolumne/kako-je-pupovac-plenkovicu-zabio-noz-u-leda-96571/
http://direktno.hr/kolumne/kako-je-pupovac-plenkovicu-zabio-noz-u-leda-96571/
http://www.hrsvijet.net/index.php/kolumna-damir-pesorda/47760-damir-pesorda-antifasisti-u-ofenzivi
http://www.hrsvijet.net/index.php/kolumna-damir-pesorda/47760-damir-pesorda-antifasisti-u-ofenzivi
http://www.hkv.hr/vijesti/komentari/27462-j-jovic-godine-koje-se-nastoje-vratiti.html
http://www.hkv.hr/vijesti/komentari/27462-j-jovic-godine-koje-se-nastoje-vratiti.html
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Dva suda tvrde da vrijeđa osjećaje građana. Dobro ste zaključili da nešto što je 

zakonito po ocjeni nekih sudova vrijeđa osjećaje građana. Valjda svih. Znači i 

onih koji su se od 1991.g. borili pod tim znakom. Eto, tko nam sve sjedi u 

Ustavnom sudu. Dobro da nisu na dnevni red stavili činjenicu da ime njihovog 

suda počinje sa velikim U – Ustavni sud. To ne treba nikoga previše čuditi ako se 

još sjećamo po kojim su kriterijima izabirani raniji/sadašnji suci Ustavnog suda! 

Tako, recimo, sutkinja tog i takvog suda postala je bez problema osoba poznata 

po uskliku ”Smrt fašizmu-sloboda narodu”. To je tipičan komunistički pozdrav 

pod kojim se masovno strijeljalo i zakapalo u Hude jame. I to žive ljude. A što je 

sa rezolucijom Vijeća Europe o osudi totalitarnih režima drugovi suci? 

Pravosudna hipokrizija. Dokle? Ako im je nešto bilo nejasno mogli su zamoliti 

svog kolegu Miroslava Šumanovića da im objasni. Zahvaljujući Ustavnom sudu i 

u manjoj mjeri Visokom prekršajnom sudu HOS i njegov grb ZDS podsjećaju na 

Homerovog junaka kiklopa Polifema. Kiklop je ostao trajno ozloglašen, a da 

nikada nije dokazano da je učinio neko zlo. Samo je branio svoj posjed. Svoju 

zemlju. U staroj Grčkoj tragediji bila mu je predodređena tragična sudbina. Kako 

se povijest u pravilu ponavlja, ne smijemo dozvoliti da oni protiv kojih smo dobili 

Domovinski rat sad od nas stvaraju nove Kiklope. Osobito kad uzmemo u obzir 

notornu činjenicu da smo bili i dugo ćemo bit jači od njih.  

http://kamenjar.com/hodak-vidje-hrvatska-puno-cuda-al-ne-nade-strika-za-

toliko-juda/ 

To potvrđuje i besmislenost komentara 'visokog izvora' iz Ureda Predsjednice, a 

koji prenosi HINA: 

Pozdrav "Za dom spremni', kaže izvor, ustaše su "kompromitirale"  

http://direktno.hr/direkt/pozdrav-dom-spremni-kompromitirali-su-ustase-ima-

jos-pozdrava-96573/  

Valjda misle da su se ustaše pojavile poslije Domovinskog rata pa su 

kompromitirale pozdrav HOS-ovaca. Ili tvrde, slično Srbima, kako su branitelji 

bili ustaše. 

Ako tako misle u Uredu Predsjednice morali bi prihvatiti da su doista Ustaše svi 

oni koji se bore za hrvatsku državu. Kad to već tvrde svi koji provode velikosrpski 

Memorandum SANU 2, zašto to ne bi i prihvatili? 

Na taj način bi valjda bilo jednostavnije i proučavanje partizanskih zločina iz 

Drugog svjetskog rata. 

Kočevski Rog, Tezno, Huda jama, Macelj, Zagreb, Bjelovar, Gračani, Jazovka, 

Daksa... što je to? – pita se prof. Nikola H. Debelić, dr.h.c. u tekstu (Hrvatski 

tjednik, 31. 08. 2017.) VLAST KOJA PREŠUĆUJE ZLOČIN I SAMA JE 

ZLOČINAČKA. 

Izdvojit ću samo sljedeće: 

 

Hrvatski su branitelji demonizirani po istom kalupu kao i ustaše, samo malo 

prikrivenije 

Teško je shvatljiva činjenica da nijedna vlast nakon 1945. nije na mjerodavan 

način, nedvosmisleno i tvorno, pravosudno, etički i moralno osudila i kaznila 

http://kamenjar.com/hodak-vidje-hrvatska-puno-cuda-al-ne-nade-strika-za-toliko-juda/
http://kamenjar.com/hodak-vidje-hrvatska-puno-cuda-al-ne-nade-strika-za-toliko-juda/
http://direktno.hr/direkt/pozdrav-dom-spremni-kompromitirali-su-ustase-ima-jos-pozdrava-96573/
http://direktno.hr/direkt/pozdrav-dom-spremni-kompromitirali-su-ustase-ima-jos-pozdrava-96573/
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vinovnike genocidnih ratnih i poratnih partizanskih zločina, to nije učinila ni vlast 

demokratske RH, a to ne radi ni ova današnja. Za taj pakao nitko nije osuđen, 

osramoćen i javno izložen na stup srama, nije etiketiran i demoniziran dan za 

danom, godinu za godinom. Tako se na sve načine proganjaju borci za hrvatsku 

državu – NDH, borci za hrvatsku kulturu i hrvatski opstanak, a protiv 

jugomonarhističkog fašizma i boljševičkog komunizma. Vrlo su slično i danas 

demonizirani, samo malo prikrivenije, hrvatski branitelji i bojovnici protiv 

velikosrpske agresije (najnovije hapšenje hosovaca u Kninu i progon 

Thompsona)?!  

Da, u pravu je Skejo kada za ovo što danas pokušavaju u RH postići provodeći 

velikosrpski Memorandum SANU 2 kaže kako žele od Iva naprave Jovu. 
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PREDSJEDNICA I ‘ZA DOM SPREMNI’, ZAGREB, 

2019. 

 

O ZDS HODAK, TOMIĆ I KALAFATIĆ 
 

U svojoj novoj kolumni Zvonimir Hodak jedan dio posvećuje i ZDS. Dajem taj 

dio njegove kolumne, a potom iz Hrsvijeta kolumne Rudija Tomića i Damira 

Kalafatića. 

 

'USTAŠKI' POZDRAV IZ SAD-A 1936. 

 

Franjo Koroljević je zabrinut pa se pita na fejsu: “Od ovih komunista u Hrvatskoj 

nećeš smjeti čestitati ni Uskrs koji počinje s prvim velikim slovom U“. Branimir 

Pofuk nije političar, ali politiku nosi u svom antifašističkom srcu. Proziva Brane 

KGK: “Predsjednice, kako su to ustaše mogli kompromitirati pozdrav koji nije 

postojao prije ustaške NDH?” Bravo Brane! Jedan od ljepših autogolova iz tvoje 

progresivne lisnice. Uz kolumnu šaljem redakciji stranicu lista ”Hrvatski 

Domobran“ koji je izašao u Ohiou, St. Pittsburgh 3. kolovoza 1936. Članak “Dragi 

hrvatski brate“ autora Luke Gabrića završava: “Uz izraz poštovanja s 

domobranskim pozdravom - Za Dom Spremni!!!” Što će sad izaslanik Beogradske 

filharmonije u Lijepoj našoj? Možda je Pavelić osnovao državu u Kanadi i SAD-

u? Možda se tamo umjesto dolarima plaćalo kunama. No znam da ovo malo 

otkriće neće pokolebati naše političare. Zato i evo jednog aktualnog vica o njima. 

 

(Dan dokument Hrvatskog domobrana iz 1936.) 

 

Zašto kretene vrijeđa usporedba s političarima? 

U kafiću među praznim flašama Žuje tip se prodera: “Naši političari su svi 

kreteni..“ ”Ne vrijeđaj!” začu se s drugog stola. ”Što, ti si političar?” zapita prvi. 

”Ne, ja sam kreten!” odgovori uvrijeđeni. 

Uvijek se pitam od kuda dolazi kompleks Hrvateka prema Srbiji? Počelo je u 

Maksimiru. Dinamo : Partizan 5:0. Nastavilo se traktorijadom mitskog 5. 

kolovoza 1995. i na kraju balade ušli smo trijumfalno u EU kad je 29 posto 

Hrvateka s biračkim pravom iscijedilo između sebe novih 29 posto, pa se 

Šeksovom lucidnošću malo promijenio Ustav RH. Dovoljno za istinski trijumf. 

Znači 3:0 za nas Hrvateke. U naravi to izgleda ovako: Jugovići i orjunaši dreče na 

sva zvona: ustašizacija Lepe njihove. Kako je moguće, pitaju se progresivne 

pravobraniteljice da se pjesma Čavoglave smije izvoditi? I to još pred djecom. 

Naravno, pri tome imaju opću podršku od Vučića, Pupovca, Dačića, Vulina, Ace 

Stankovića, Borisa Vlašića, Brane Pofuka, Ante Tomića, Jurice Pavičića, 
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Miljenka Jergovića, Robija Bajrušija, Slavice Lukić i ne bih ih nabrojao sve do 

kraja godine. S druge strane, iskompleksirani muk svih gore navedenih na 

činjenicu da se u Beogradu otvara muzej đenerala Draže Mihajlovića. Dobri naš 

Čiča. Malo je klao po Bosni, Dalmaciji, i Crnoj Gori zajedno s talijanskim 

fašistima… i na kraju ispalo da je bio antifašist jer je do kraja surađivao s 

fašistima. Sad će dobiti i muzej. Da je barem Muzej voštanih figura pa da uz Čiču 

tamo postavimo i naše antifašiste kao recimo Stipu Mesića, Josipovića, Antu 

Tomića, Šokru Beljaka, Marasa, Nenu Stazića, Boru Miletića… Kad bi se našlo 

mjesta i za Anku Taritaš Mrak, eto nam uz Muzej voštanih figura još jedan svjetski 

poznati muzej… 

U beogradskoj Bregalničkoj 29, u kući u kojoj je prije rata živio Draža niče muzej 

“prvom gerilcu Evrope“, čovjeku koji će svojom karizmom smanjiti prihode na 

godišnjoj razini i samoj Titovoj kući cvijeća. Kamo će sada hrvatski rodoljubi kad 

se upute u prestolnicu? U Bregalničku ili k Maršalu? I tako, uz mutavu i sramotnu 

šutnju hrvatske političke elite, Draža ulazi u povijest. Amerikanci su ga već 

odlikovali. Što još čeka Hrvatska? Novog Tuđmana? Načekat će se! Obzirom na 

poznatu ljevičarsku blagost, dobrotu i sklonost opraštanju samo je pitanje vremena 

kada će hrvatska politička elita oprostiti i Franji Tuđmanu što je u trenutku 

povijesne neopreznosti stvorio ovu iskompleksiranu državu. U ono vrijeme Isus 

reče svojim učenicima: “Može li slijepac slijepca voditi?“ 

https://direktno.hr/kolumne/ako-su-partizani-oslobodili-hrvatsku-1945-od-koga-

se-hrvatska-oslobadala-1991g-148839/  

(…) 

  

https://direktno.hr/kolumne/ako-su-partizani-oslobodili-hrvatsku-1945-od-koga-se-hrvatska-oslobadala-1991g-148839/
https://direktno.hr/kolumne/ako-su-partizani-oslobodili-hrvatsku-1945-od-koga-se-hrvatska-oslobadala-1991g-148839/
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ŠEGEDIN: ‘NEVJEROJATNO JE KOLIKO IMA 

HRVATA KOJI TAKO STRASNO MRZE SVOJ NAROD’ 

(PREDSTAVLJANJE KNJIGE O THOMPSONU U SPLITU) 

 
Dopustite mi na početku da vas sve lijepo pozdravim i zahvalim se Hrvatskoj 

udruzi Benedikt i njenom predsjedniku Vidi Popoviću na organizaciji i dr. Sanji 

Bilač na njenim riječima o knjizi. Veliki pozdrav Marku Perkoviću Thompsonu i 

njegovom menadžeru Denisu Pletikosi. 

Nedavno sam bio u mom rodnom Kotoru. U jednom društvu u kome su uglavnom 

bili Crnogorci upitao me jedan prijatelj, inače umirovljeni odvjetnik iz Beograda: 

-Kada smo se vidjeli prošli put pisao si knjigu o Thompsonu. Jesi li je završio? 

-Jesam. Ovog ljeta predstavljam treću knjigu koju sam napisao o Thompsonu. 

Jedan od nazočnih me upita: 

-Pa kako si mogao napisati TRI knjige o njemu? 

Zapravo slično reagira i sam Marko kada kaže da sam ga ja više branio nego što 

je on branio sam sebe. 

A odgovor je doista jednostavan. Njega svo vrijeme napadaju oni koji mrze 

Hrvatsku ili su na vlasti u Hrvatskoj a provode protuhrvatske zahtjeve svjetskih 

moćnika kojima oni služe. Takvi su očito procijenili koliko im Marko sa svojim 

pjesmama u kojima veliča vrjednote hrvatskog naroda smeta u provođenju 

njihovih protuhrvatskih nakana. I zato ga toliko napadaju. Braniti Thompsona svo 

ovo vrijeme značilo je braniti Hrvatsku. 

To su tako zorno pokazali Vatreni koji su kao nitko do sada svijetu demonstrirali 

što su to hrvatske vrjednote i kako se treba boriti za njih. I ovih dana svijetom 

kruži slika malog Brazilca koji poput Vrsaljka leži s glavom na hrvatskoj zastavi. 

A Vatreni ne bi bili to što jesu da nisu cijelom svijetu pokazali kako im je važniji 

Thompson, dakle čovjek koji godinama promovira načela koja su i njima sveta, 

od svih poslušnika i tuđinskih slugu i od svih mrzitelja hrvatskog naroda. Drugim 

riječima samo su pokazali zašto je bivši francuski vojni biskup Michel Dubost 

na Međunarodnom vojnom hodočašću u Lurdu rekao da se divi Hrvatima, jer mi 

imamo nešto što sve više nestaje, imamo vrijednosti koje se u Europi gube, a bez 

kojih ona ne može živjeti. (Hrvatsko slovo, 3. siječnja 2003.) 

Danas je zahvaljujući Vatrenima i moja pozicija mnogo jednostavnija jer nema 

hrvatskog kolumniste koji nije pisao o Thompsonu. Dovoljno mi je samo uzeti 

neki od njihovih tekstova pa njihovim riječima ponovno pričati onu istu priču koju 

godinama ponavljam pišući o Thompsonu. Tako ću ovom prigodom upozoriti na 

nedavni tekst sjajnog kolumniste Ivice Šole i njegovu kolumnu iz Glasa Slavonije: 

NEKA NEČISTA KRV NATOPI NAŠE BRAZDE! 

https://www.hkv.hr/vijesti/komentari/30062-neka-necista-krv-natopi-nase-

brazde.html  

https://narod.hr/kolumne-i-komentari/ivica-sola-neka-necista-krv-natopi-nase-

brazde  

Kao nedavno Hodak i Šola nas već u naslovu suočava s riječima francuske himne:  

https://www.hkv.hr/vijesti/komentari/30062-neka-necista-krv-natopi-nase-brazde.html
https://www.hkv.hr/vijesti/komentari/30062-neka-necista-krv-natopi-nase-brazde.html
https://narod.hr/kolumne-i-komentari/ivica-sola-neka-necista-krv-natopi-nase-brazde
https://narod.hr/kolumne-i-komentari/ivica-sola-neka-necista-krv-natopi-nase-brazde
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Ovaj gornji naslov ni jedan ozbiljan urednik u novinama ne bi smio dopustiti. 

Ovakav otvoreni poziv na ubijanje, na nasilje, osim što je protuzakonit, duboko je 

bestijalan, nacistički, jer spominje "nečistu krv", što je nacistima bila sintagma za 

Židovsku, Romsku..., nearijevsku krv. Ali ipak, ove riječi iz naslova nisu 

protuzakonite, dapače, one su se mogle čuti u finalu Svjetskog nogometnog 

prvenstva u Rusiji između Francuske i Hrvatske. To su riječi francuske himne, 

Marseljeze, koja, osim ovog nacističkog stiha, veliča klanje i poziva na osvetu 

("ojačaj naše osvetničke mišice"), i sve to zlosilje stihove Marseljeze začinjava 

"sekularnim" manirima pozivajući se na – Boga. 

Sjajan mu je već prvi ironičan podnaslov: Francuski "Čavoglave". 

Šola piše u tom dijelu svog teksta: 

Sasvim suprotno, urednik neće imati problema zbog poticanja na nasilje jer, kao 

i kod nas, ismijavanje ili izrugivanje s himnom kazneno je djelo. No, nikome u 

Francuskoj ne pada napamet mijenjati riječi himne nastale u kontekstu rata s 

Austrijom koncem osamnaestog stoljeća. Dakle, ironizirajmo, Marseljeza što je 

to? To su francuske "Čavoglave", poznate Thompsonove pjesme nastale u vrijeme 

Domovinskog rata kada je Hrvatskoj, pa i malim Thompsonovim Čavoglavama, 

prijetio četnički nož pod grkljanom, a HRT je puštao svako malo kako bi hrvatskim 

bojovnicima dizao moral. Ukupno je u "mainstream" medijima puštena do sada 

1700 puta. Dakle, jedno joj je zajedničko s Marseljezom, to je kontekst rata, a rat 

nije partija karata ili baletna predstava, nego borba za ono najtemeljnije, a to je 

goli život, goli fizički opstanak. 

I dok su francuski reprezentativci pjevali uoči svake utakmice svoje "Čavoglave", 

odnosno Marseljezu, naši su i prije i poslije utakmice pjevali Thompsonovu 

neslužbenu himnu vatrenih "Lijepa li si". Usporedite riječi pjesme "Lijepa li si", 

imate sve na Internetu, i Marseljeze. Za razliku od francuske himne, neslužbena 

himna Vatrenih ne sadrži niti "n" od nasilja, niti poziva na osvetu, ubojstvo, nego 

sve suprotno. No, treba je ušutkati jer spominje, zamislite, Herceg – Bosnu i njeno 

srce ponosno pa pokazuje "teritorijalne pretenzije" prema susjednoj državi, tako 

kažu naši napredni, prosvijećeni lijevi, tzv. intelektualci, kojima ne smeta 

Republika Srpska nastala na genocidu, niti su riječ rekli o nedavnom Vučićevoj 

namjeri da istu genocidnu srpsku tvorevinu pripoji Srbiji. 

Zašto Vrsaljko i Lovren pjevaju u svlačionici "Čavoglave", a ne recimo "Po 

šumama i gorama", ili "Druže Tito, mi ti se kunemo", zašto je Vatrenima 

neslužbena himna "Lijepa li si" već više od desetljeća, a ne "Od Vardara pa do 

Triglava", ti koji traže već godinama, od Goldsteina danas do neke avetske 

"Inicijative mladih za ljudska prava", da se Thompson zabrani, ili da promijeni 

riječi svojih pjesama, trebaju dati odgovor. No, to je skup ideološki zagriženih, 

licemjernih tipova kojima nije bilo problem glasati i surađivati s dvaput biranim 

predsjednikom Republike Hrvatske Stipom Mesićem... 

Uostalom znamo da je HNES Mesića etički osudio kao veleizdajnika, pa nema 

potrebe ni navoditi što je o njemu napisao Šola. A takvi doista mogu samo kmečati 

kakav je i slijedeći podnaslov Šolina teksta: Kmečanje iz Kumrovca. 

Šola piše: 
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Kada Peđa Grbin, antifašist, SDP-ovac, pijan k‘o trupac viče "Za Dom spremni" 

i pjeva Čavoglave, a nitko ga kao Thompsona i Čavoglave ne napada u zapišanoj 

birtiji, to je onda simpatično, kada Stazić kaže kako partizani 45. nisu dovršili 

posao, klanje i ubijanje, kada HAZU-ovac Sandi Blagonić, inače koautor bontona 

za ponašanje na internetu, grubo, seksistički i rasistički vrijeđa predsjednicu i 

Vatrene koji su za njega "poluinteligentni" ljudi za koje, i za državu koju 

predstavljaju, ne može navijati i koji mu idu na živce, kao i ova država, onda ga 

nagrade apologijom na zloglasnom portalu koji (je) vodi(o) pravomoćno 

presuđeni kriminalac koji je za zamračenje milijunskog iznosa gulio krumpire, ali 

zato piju krv optuženom Luki Modriću. 

Što je, dakle, problem s Thompsonom? Ništa, ama baš ništa, i u tome je cijeli 

problem. Čavoglave, kao i Marseljeza, imaju svoju kontekst, "Lijepa li si", himna 

Vatrenih, također nije nikakav problem, kao ni Herceg-Bosna, s obzirom na 

diskriminirajući položaj Hrvata u Bosni i Hercegovini, Geni kameni su ono od 

čega je sazdana naša repka. Ne mogu Vatreni pjevati niti se paliti na Zdravka 

Čolića iz jednostavnog razloga - to su "Djeca Oluje" i vjetra s Dinare koji je 

otpuhao tih glasnih pet posto "Djece Kumrovca" koji zato kmeče. Pa i na 

Thompsona, čim se negdje pojavi... 

Zapravo neprecizna je ova Šolina tvrdnja: Što je, dakle, problem s Thompsonom? 

Ništa, ama baš ništa, i u tome je cijeli problem. Jer itekako je njima strašan 

problem u činjenici da je JEDAN čovjek mogao napisati – recimo – samo ove 

pjesme koje spominje Šola, a koje tako sjajno opisuju te hrvatske vrjednote koje 

su u Moskvi tako sjajno demonstrirali Vatreni i zbog kojih je danas cijeli svijet 

'poludio' za 'kockicama'. A o 'djeci Kumrovca' što reći osim podsjetiti se što je o 

njima svojevremeno rekao veliki hrvatski književnik akademik Petar Šegedin: 

„Nevjerojatno je koliko ima Hrvata koji tako strasno mrze svoj narod.“ To im 

zapravo i govore radnici „Uljanika“ kada štrajkaju pjevajući Thompsonove 

pjesme ili natjeraju Pulskog gradonačelnika da im djeci kupi udžbenike tako što 

prvo traže za tu namjenu Thompsonov humanitarni koncert u Areni.  

https://kamenjar.com/video-radnici-uljanika-prosvjeduju-uz-thompsonove-

pjesme/ 

https://kamenjar.com/video-fanovi-thopmsona-strajkaju-a-fanovi-bajage-vode-

uljanik-u-stecaj/ 

https://direktno.hr/direkt/thompson-natjerao-miletica-da-djeci-radnika-uljanika-

kupi-skolske-knjige-131670/ 

A o Hrvatima 'koji tako strasno mrze svoj narod' iz tjedan u tjedan piše sjajni 

hrvatski kolumnist Zvonimir Hodak. Evo što piše u najnovijoj kolumni: 

To se sjajno vidjelo na dočeku nogometaša u povratku iz Moskve. Po ljevičarima 

MPT ne samo da ne može pjevati, on se ne smije čak ni veseliti. Time već kvari 

mladež. Kad pjeva pred 100.000 oduševljenih mladih, to policijski i medijski 

procjenitelji odmah srežu na 50.000 tisuća. MPT je neslužbeni narodni neprijatelj 

No. 1. (ovaj dio sam podcrtao jer Hodak u jednoj rečenici objašnjava zašto sam 

napisao TRI knjige o Thompsonu, JP). 

https://kamenjar.com/video-radnici-uljanika-prosvjeduju-uz-thompsonove-pjesme/
https://kamenjar.com/video-radnici-uljanika-prosvjeduju-uz-thompsonove-pjesme/
https://kamenjar.com/video-fanovi-thopmsona-strajkaju-a-fanovi-bajage-vode-uljanik-u-stecaj/
https://kamenjar.com/video-fanovi-thopmsona-strajkaju-a-fanovi-bajage-vode-uljanik-u-stecaj/
https://direktno.hr/direkt/thompson-natjerao-miletica-da-djeci-radnika-uljanika-kupi-skolske-knjige-131670/
https://direktno.hr/direkt/thompson-natjerao-miletica-da-djeci-radnika-uljanika-kupi-skolske-knjige-131670/
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Osim što pjeva na način i o temama koje su bliske običnim ljudima, opasan je jer 

se borio s puškom u ruci i jer zna što je istina, a što su prijesne laži. On zna da se 

nakon Oluje nisu u Srbiju povlačili civili. U SAO Krajini vrijedila je teorija JNA 

još iz Drugog svjetskog rata, tzv. teorija “naoružanog naroda“. To je doktrina 

temeljena na hajdučko-uskočkoj tradiciji kršćanskih naroda na granicama 

Austrijskog i Osmanskog carstva te Mletačke Republike. Triplex Confinium, 

Morlakija od 16. do 19.stoljeća. Tako je po Miloševićevoj ideji čitavo srpsko 

stanovništvo bilo uniformirano, mobilizirano i, što je najvažnije, naoružano. Bili 

su stalno spremni da kao rezerva popunjavaju paravojne jedinice u okupiranim 

područjima. Jeste li igdje pročitali išta o tom naoružanom srpskom ”narodu”, 

osim kod prof. Darka Bekića? Svi stalno trube samo o protjeranih 300.000 Srba 

civila. Još za vrijeme Haaškog “plovećeg kazališta“ Hrvatima se predbacivala 

grubost prilikom razoružavanja “nenaoružanih“ srpskih “civila“. Koliko je ta 

već udomaćena laž važna našim komšijama dokaz je jedan od brojeva Informera, 

dnevnih novina čije citate možete često naći na fejsu. Evo kako izgleda naslovna 

stranica lista, tako dragog našim orijunašima: “Hrvati, ponosni na genocid“ (u 

podnaslovu). Naslov: “I ustaša Modrić slavi Oluju”. ”Pored Thompsona, zvezda 

proslave “Oluje“ u kojoj je ubijeno 3.000, a protjerano više od 250.000 Srba, ove 

godine biće fudbaleri…“. Uz genocid u Srebrenici dogodio se i genocid u Kninu 

gdje je protjerano 250.000 do zuba naoružanih paravojnika. Zato je Thompson 

važan. Da komšije, orijunaše, jugonostalgičare, komunjare drži budnima tako da 

moraju spavati otvorenih očiju. I kad mu ne daju pjevati pred pola milijuna ljudi, 

a on to ipak uspije, diže im tlak do nebesa. Zato ga Hrvati i farmaceutska 

industrija vole. A hrvatska ljevičarska falanga i dalje će nas kao zadnje imbecile 

pozivati na konačno pomirenje s onima kojima to nije ni na kraj pameti. 

http://7dnevno.hr/kolumnisti/znakovito-da-nitko-od-ljevicarske-falange-u-rh-ne-

odlazi-u-irsku-ili-njemacku/  

I Predsjednica im poručuje isto ono što je tako sjajno izrekao veliki Šegedin kada 

za britanski list Guardian kaže da su „neke od kritika u ovom smjeru proizvod 

želje da se Hrvatsku, kao mladu državu, diskreditira“.  

https://www.hkv.hr/vijesti/inozemni-tisak/30103-predsjednica-za-guardian-

hrvatska-je-mala-ali-snazna.html  

Jer tko bi to želio ako ne oni koji tako strasno mrze svoj narod, zar ne? 

Da, tri knjige o Thompsonu! Zapravo bi pravo pitanje bilo: Zašto SAMO tri? Istina 

je da je i u drugim mojim knjigama bilo dosta tekstova i poglavlja o Thompsonu, 

a i moja naredna knjiga biti dobrim dijelom posvećena njemu. To će vam biti očito 

iz njenog naslova:  

MATEMATIKA, PJESME I NOGOMET. 

 

HVALA! 

 

 

 

http://7dnevno.hr/kolumnisti/znakovito-da-nitko-od-ljevicarske-falange-u-rh-ne-odlazi-u-irsku-ili-njemacku/
http://7dnevno.hr/kolumnisti/znakovito-da-nitko-od-ljevicarske-falange-u-rh-ne-odlazi-u-irsku-ili-njemacku/
https://www.hkv.hr/vijesti/inozemni-tisak/30103-predsjednica-za-guardian-hrvatska-je-mala-ali-snazna.html
https://www.hkv.hr/vijesti/inozemni-tisak/30103-predsjednica-za-guardian-hrvatska-je-mala-ali-snazna.html
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JOSIP ŠIMUNIĆ I ‘ZA DOM SPREMNI’, ZAGREB, 2019. 

 

LJEVIČARI SU VUČIĆEV GOVOR DOŽIVJELI KAO 

UKOR ŠTO NISU POSTIGLI ZADANI CILJ OKO ZDS 

(ODGOVORI MIRU BANOVIĆU O ZDS U GLINI) 

 
Dragi Miro, 

Zahvaljujem Ti na komentaru mog pisma Predsjednici. 

To o čemu mi pišeš pokazao je i sudski spor koji se vodio poslije tog koncerta, a 

koji je Thompson dobio. Ali dobro je da si to napisao jer je važno znati na što su 

sve spremni hrvatski političari u provođenju Memoranduma SANU 2. 

To je sjajno, kako sam već pisao, pokazao srpski predsjednik Vučić kada je na 

obilježavanju srpske „bežanije“ u „Oluji“ naveo riječi iz Thompsonove pjesme 

„Bojna Čavoglave“, zbog koje Thompsona u RH proganjaju skoro 20 godina i 

time je Vučić pokazao kako su svi ti koji su proganjali Thompsona to činili da bi 

se dodvorili gubitnicima u ratu – srpskim fašističkim agresorima. 

Tvoj komentar nas podsjeća kako su dijelovi našeg sudstva izravni sljedbenici 

boljševičkog sudstva. Sjetimo se presude Josipu Šimuniću kada su sudci „znali“ 

na što je on mislio kada je uzvikivao „Za Dom“. Ne na Domovinski rat i Vukovar 

(u utakmici u Beogradu je na srpskoj zastavi pisalo Vukovar ćirilicom i nije bilo 

problema, a na toj utakmici su tražili i hrvatske sluge su izvršile da se uklovi 

hrvatska zastava na kojoj je pisalo Vukovar!), već su oni znali da misli na NDH. 

Koliko je veliko to sluganstvo, zar ne? 

Zapravo nitko nije tako dobro objasnio kao Vučić u čemu je glavni problem s 

„Bojnom Čavoglave“! 

On je naveo „stići će vas naša ruka i u Srbiji“. Naravno, tu je Thompson predvidio 

samu bežaniju, zbog koje je Milošević govorio o srpskim 'ratnicima' kao o 

zečevima. S obzirom da sada znamo zahvaljujući akademiku Aralici kako je i 

Tuđman znao da su „četnici šampioni u bežaniji“ jasno je da Thompson u svojoj 

pjesmi misli i na to – šampioni su tako dobri u bježanju da ih možeš stići tek u 

Srbiji!  

Na koncertu u Splitu, o kome je zapravo, govorio Vučić, je 100,000 ljudi na 

Thompsonovo „Za Dom“ uzvratilo „Spremni“.  

Presuda zbog Gline, a i izbori koji slijede su razlog zašto Ivica Marijačić u 

Hrvatskom tjedniku od 8.8.2019. piše: 

„Ova je godina pokazala da je uzalud Plenkoviću Vijeće za prošlost, uzalud mu 

bijedni poltroni poput Zvonka Kusića u HAZU i u Ustavnomu sudu, uzalud mu 

sve, najveličanstveniji i najdivniji pozdrav Za dom spremni nitko ne može istisnuti 

iz hrvatskog naroda. Hrvati znaju da se pod tim pokličem nikada nije činila 
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agresija ni prema komu u susjedstvu. Sada već toga postaje svjesna i najviša vlast, 

I aktualna predsjednica Kolinda Grabar-Kitarović kaže da je svaki pozdrav pod 

kojim je branjen Vukovar, uključujući, dakle, i pozdrav Za dom spremni 

prihvatljiv. Ministar unutarnjih poslova Davor Božinović sam se prošle godine 

obratio, u prigodi slučajnog susreta, glazbeniku Marku Perkoviću Thompsonu 

rekavši mu da policije više neće pisati prijave zbog pozdrava ZDS u pjesmi 

Čavoglave, a one što ih je do sada pisala, njegova su pogreška, priznao je 

Thompsonu ministar Božinović.“ 

Lijepo je to za pročitati. Ali što je sa Šimunićem. Što je s drugim koji su stradavali 

zbog ZDS (moji suradnici, obitelj, čak i časopisi,...)?  

Što se tiče „hrvatskih“ ljevičara - oni nastavljaju po starom. Nije im problem što 

je poslije Vučićeva prozivanja „Bojne Čavoglave“ jasno svima čije su sluge. 

Vjerojatno su Vučićev govor doživjeli kao ukor što nisu postigli zadani cilj oko 

ZDS, pa im je ono prvo manja briga. 

Spomenut ću samo da su branitelji odgovorili „pučkoj pravobraniteljici“: 

https://kamenjar.com/branitelji-odgovorili-puckoj-progoniteljici/ 

zato što sam prije dvije godine reagirao na slične njene budalaštine. Tekst: PISMO 

I POZIV PUČKOJ PRAVOBRANITELJICI GĐI LORI VIDOVIĆ 

https://kamenjar.com/pismo-poziv-puckoj-pravobraniteljici-gdi-lori-vidovic/ 

https://hu-benedikt.hr/?p=89069 

objavljen je i u knjizi „Matematika, pjesme i nogomet“. 

 

S poštovanjem, 

Josip Pečarić 

 

Naslov:  Re: PISMO PREDSJEDNICI 

Datum:  Sat, 10 Aug 2019 15:17:30 +0200 

Šalje:  Miro Banović <mbanovic1@gmail.com> 

Prima:  Josip Pecaric <pecaric@element.hr> 

 

Poštovani akademiče, 

spominjete Glinu i "za dom spremni". Ne sjećam se jesam li Vam pisao o tome, 

ali ako i jesam - nije loše ponoviti. 

Dečki, starosti oko 20 godina, među njima jedan kojeg poznajem, bili su na tom 

koncertu. Policija im je već po dolasku u Glinu radila probleme zbog SLUŽBENE 

poznate crne HOS-ove zastave na kojoj piše "za dom spremni". No kad su je 

spremili, pustili su ih. Kažu da se kasnije na koncertu moglo bez problema mahati, 

nitko više nije kontrolirao. No neki drugi nisu poslušali upute "milicije", a njih 

ništa ne razbjesni toliko kao kad im u lice odbijete poslušnost. Uz dužno 

poštovanje prema službi (imam i ja prijatelje u policiji), to je kao da ignorirate psa 

koji čuva dvorište ili želi vašu pažnju. Takvi koji nisu željeli ukloniti obilježje (ne 

znam točno koje), bili su kažnjeni. 

Policijsko priopćenje za javnost koje je bilo dostupno i na službenim stranicama i 

u medijima, govorilo je o nedozvoljenim obilježjima. Bilo je, kažu, nekoliko 

https://kamenjar.com/branitelji-odgovorili-puckoj-progoniteljici/
https://kamenjar.com/pismo-poziv-puckoj-pravobraniteljici-gdi-lori-vidovic/
https://hu-benedikt.hr/?p=89069
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prekršaja. Ako se dobro sjećam, četiri. Poslao sam im e-poštu sa zamolbom da mi 

kažu koja su to točno četiri nedopuštena obilježja bila. Obećali su mi odgovoriti 

ali da im najprije kažem radim li za medije i za koji točno. Kažem im da pitam 

privatno, ali će možda biti objavljeno na nekim portalima. Nisu mi odgovorili 

ništa. Pustio sam mjesec dana, pa im ponovno poslao mail sa podsjetnikom na 

njihovo obećanje. Ni na to mi nisu odgovorili. 

Znajući kako sustav funkcionira, odustao sam. 

Dakle nikad nismo doznali koja je to NEDOZVOLJENA obilježja policija 

sankcionirala (iako od ljudi koji su tamo bili pouzdano znam da je bar nešto od 

toga HOS-ovo), nikad doznali tko je propisao što je dozvoljeno a što nije i nikad 

nismo čuli argument zašto je nešto nedozvoljeno ili nije (čak ni onaj besmisleni, 

pupovački, da je sve to fašizam i ugroza Srba). 

 

lp 

Miro Banović 

 
http://dragovoljac.com/index.php/razno/17577-akademik-pecaric-ljevicari-su-

vucicev-govor-dozivjeli-kao-ukor-sto-nisu-postigli-zadani-cilj-oko-zds  
 
Dragi Miro, 

Ja sam spomenuo poslušnost naših oko zahtjeva delegata. Samo mi je u sjećanju 

zastava i to sam stavio u pismu. 

Sada mi je mnogo zanimljiviji taj strah srpskih slugu u Hrvatskoj od Vučića i 

činjenice da ih je on prekorio jer nisu osigurali da se „Čavoglave“ više ne smiju 

pjevati u RH i tako ih se poštedi duševnih boli. Mi to i ne možemo znati jer ipak 

su oni jedini u povijesti tako masovno od ljudi postojali zečevi . 

Zapravo sam očekivao da će te patnje naših ljevičara bolje opisati Zvonimir 

Hodak. I nisam se prevario. Pogledaj u njegovoj današnjoj kolumni: 

„TUĐMAN JE STVAR S HOS-OM RIJEŠIO KAKO LIJEVA FALANGA 

NIJE OČEKIVALA, DOBRO ZNAM, TROJICU OPTUŽENIH BRANIO SAM 

JA 

(...) 

Tuđman i HOS 

Ivanka Toma i dalje ratuje s novijom hrvatskom povijesti. Kaže moja “vječna“ 

inspiracija: “Tuđman je u ratu razoružao HOS, a današnji se HDZ-ovci boje 

Skeje”. Analogno citiranoj mudrosti, HDZ se boji razoružati Skeju ili da ga onako 

demokratsko-antifašistički strpa u zatvor. HOS-ovci su se, kako je i znano, tri 

mjeseca u Vukovaru borili, ginuli i kršili zakon derući se Z.D.S. To je išlo na živac 

i progresivnoj JNA, a po Ivanki, i Tuđmanu. Da se razumijemo, dr. Tuđman nije 

simpatizirao HOS, Paragu, Đapića i Dedakovića, ali o nekom ”razoružavanju” 

HOS-ovaca Ivanka i njeni mogli su samo sanjati. Tuđman je stvar s HOS-om 

odlučio riješiti na način koji ni Ivanka, a ni lijeva medijska falanga nisu očekivali. 

Vojni sud u Zagrebu je u lipnju 1993. g. podigao optužnicu protiv Dobroslava 

Parage, Mile Dedakovića, Ante Đapića i Ante Prkačina zbog kaznenog djela 

http://dragovoljac.com/index.php/razno/17577-akademik-pecaric-ljevicari-su-vucicev-govor-dozivjeli-kao-ukor-sto-nisu-postigli-zadani-cilj-oko-zds
http://dragovoljac.com/index.php/razno/17577-akademik-pecaric-ljevicari-su-vucicev-govor-dozivjeli-kao-ukor-sto-nisu-postigli-zadani-cilj-oko-zds
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ugrožavanja ustavnog poretka Republike Hrvatske, planiranje državnog udara, 

neovlaštenog pribavljanja oružja i stvaranja paravojske HOS-a. Tužiteljstvo je 

odustalo od kaznenog gonjenja protiv Ante Prkačina prije početka procesa. Bilo 

je jasno da je dilemu oko HOS-a Tuđman želio riješiti putem pravosuđa. 

Optužnica je bila vrlo opasna s predviđenim vrlo visokim kaznama. 

Lijeva “demokratska“ javnost je s velikom nadom čekala pravosudni kraj HOS-a 

i Lepoglavu za optužene. Međutim, nakon nekih šest mjeseci sud je, nakon 

saslušanja brojnih generala, političara pa i Josipa Perkovića, donio oslobađajuću 

presudu po svim točkama optužnice. Sudac Damir Kos, današnji sudac Vrhovnog 

suda Hrvatske, detaljno je obrazložio razloge kojim se sudsko vijeće vodilo u 

donošenju baš takve odluke. Možete si samo zamisliti kako je to pogodilo razne 

feralovce, orjunaše, jugonostalgičare i lijevu medijsku falangu. To njihovo 

zaprepaštenje i razočaranje lijepo je opisao jednim svojim aforizmom Tomislav 

Mihanović: “Nije znao da je brodovlasnik dok mu sve lađe nisu potonule“. 

Doslovno tako. Sve lađe su im potonule, ali nos im je i dalje ostao iznad vode. 

Tuđman je tako dobio pravosudni pravorijek koji je kasnije, po žalbi Vojnog 

tužitelja, potvrdio i Vrhovni sud RH. Time je problem HOS-a bio riješen 

demokratski, putem suda. Usput rečeno, trojicu optuženih branio sam ja, što je po 

tadašnjem ZKP-u bilo moguće. Da tu presudu Dr. Tuđman nije shvatio kao svoj 

ili HDZ-ov neuspjeh dokaz je i to što me potom angažirao za zastupanje i u nekim 

svojim osobnim predmetima. Naravno, Ivanka Toma sve to dobro zna, ali ipak ne 

škodi malo ljevičarske revizije povijesti. Teško je priznati da je HOS 

drugostupanjskom presudom Vrhovnog suda RH priznat kao legalni dio Hrvatske 

vojske. I na kraju opet malo Tomislava Mihanovića: “Kako produžiti kratku 

pamet?“ Moj prijatelj Binder se javlja na fejsu: “Imam neke ideje, ali ni jedna nije 

za ispod deset godina zatvora”. 

(...) 

Bez trunke srama je, recimo, i Ivan Zvonimir Čičak. On je u progresivnoj i 

slobodarskoj Slobodnoj Dalmaciji svojim istomišljenicima Anti Jelaski i 

drugovima iskreno priznao da je ZDS “isključivo i jedino pozdrav ustaškog 

pokreta“. Svjedoci su mu Ante Pavelić, Vinko Nikolić, Ivo Banac, Aleksandar 

Ranković i Šokre Beljak. Prepametni Zvonac odmah je i otkrio zaostalom puku 

tko je zapravo HOS. Nema tu ni Vojnog suda ni Vrhovnog suda RH, naš 

nezavršeni pravnik tvrdi da je HOS “klasična fašistička falanga sa svojom 

privatnom vojskom…“ Sad mu još ostaje jedan dijalektički razgovor s Ivankom 

Tomom i Sašom Lekovićem o sudbini HOS-a kad na vlast dođe Dalija Orešković. 

Srame li se možda Lora Vidović i Slavica Lukić? A i zašto bi se one sramile? Zato 

što ne znaju pravo. Ma hajte, molim vas! K'o da zna pravo sutkinja koja za uzvik 

“Bog i Hrvati“ vjeruje da je remećenje javnog reda i mira. Lora recimo, uvijek 

blago naslonjena na Slavicu, ovako razmišlja: “Kako je po odlukama Visokog 

prekršajnog suda i Ustavnog suda, ZDS kažnjiv u svim okolnostima bez 

iznimke…“. Ima li ijedan dragovoljac koji bi se malo potrudio i dičnoj pučkoj 

progoniteljici objasnio da u RH zakone ne donose ni prijateljica Slavice Lukić na 

Visokom prekršajnom sudu, ni SDP-ovi sudci Ustavnog suda Hrvatske. Zakone 
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donosi jedino i isključivo Sabor RH. Dok se takav jasan i nedvosmislen zakon ne 

donese, ovo je jedna ne gledljiva “prosjačka opera“ s izvođačima bez sluha i glasa. 

Europske institucije, prije svega Vijeće Europe, davno je osudilo i fašističke, 

nacističke i komunističke zločine i ikonografiju. Ako jednog dana zakonom 

normiramo ZDS, onda moramo donijeti i zakon o zabrani komunističkih simbola! 

Što ćemo onda s Kumrovečkim plesom vampira, s 27. srpnjem i neočetničkim 

klanjem koji nam se godinama prodaje pod tobožnji antifašizam? I dok Sabor RH 

ne donese konkretan i jasan zakon, trud Slavice i Lore je obično mrčenje papira.“ 

Doista sam dobro uradio što nisam puno komentirao ove jadnike iako ih je bilo 

mnogo više koji su se javili. Da, jadnici su oni koji moraju biti sluge Vučiću i 

njegovima od kojih su hrvatski ratnici načinili zečeve, zar ne? 

Pozz 

Josip Pečarić 

 

Naslov:  Re: ODGOVOR MIRU BANOVIĆU O ZDS U GLINI 

Datum:  Sun, 11 Aug 2019 14:36:15 +0200 

Šalje:  Miro Banović 

Prima:  Josip Pecaric pecaric@element.hr  
Sve ste rekli, samo još nedostaje jedan detalj. Iste te večeri koje je Josip Šimunić 

vikao "za dom" na što je publika odgovarala "spremni", dogodilo se nešto preko 

čega smo olako prošli. Prije utakmice delegat FIFA-e je tražio da se ukloni 

transparent "ZAPAMTITE VUKOVAR". I taj transparent je uklonjen. A tih dana 

je bila obljetnica Vukovara. 

O tome su pisali npr. 

Večernji list: https://www.vecernji.hr/vijesti/stozer-zeli-znati-tko-je-s-

maksimira-uklonio-transparent-904871 

T-portal: https://www.tportal.hr/sport/clanak/fifa-naredila-skidanje-natpisa-

zapamtite-vukovar-20131120 

Dnevno (arhivirana stranica kako je izgledala 25.11.2013.): 

https://web.archive.org/web/20131125022143/https://www.dnevno.hr/sport/nog

omet/105366-foto-sramotno-hns-prije-utakmice-skinuo-transparent-zapamtite-

vukovar.html 

lp 

Miro 

 

 

 

 

 

 

 

 

mailto:pecaric@element.hr
https://www.vecernji.hr/vijesti/stozer-zeli-znati-tko-je-s-maksimira-uklonio-transparent-904871
https://www.vecernji.hr/vijesti/stozer-zeli-znati-tko-je-s-maksimira-uklonio-transparent-904871
https://www.tportal.hr/sport/clanak/fifa-naredila-skidanje-natpisa-zapamtite-vukovar-20131120
https://www.tportal.hr/sport/clanak/fifa-naredila-skidanje-natpisa-zapamtite-vukovar-20131120
https://web.archive.org/web/20131125022143/https:/www.dnevno.hr/sport/nogomet/105366-foto-sramotno-hns-prije-utakmice-skinuo-transparent-zapamtite-vukovar.html
https://web.archive.org/web/20131125022143/https:/www.dnevno.hr/sport/nogomet/105366-foto-sramotno-hns-prije-utakmice-skinuo-transparent-zapamtite-vukovar.html
https://web.archive.org/web/20131125022143/https:/www.dnevno.hr/sport/nogomet/105366-foto-sramotno-hns-prije-utakmice-skinuo-transparent-zapamtite-vukovar.html
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JE LI POLITIČARIMA KRIVA MATEMATIKA? 

ZAGREB, 2019. 

 

PREDSTAVLJANJE KNJIGE „DNEVNIK U ZNAKU 

“ZA DOM SPREMNI” 

 
Dozvolite mi da vas sve lijepo pozdravim i zahvalim se što ste u ovolikom broju 

došli na ovo predstavljanje i posebno počasnog gosta g. Damira Markuša. 

Josip Šimunić je u Kanadi i on vas sve pozdravlja. S napadima na njega i završava 

ova knjiga. Zahvaljujem se organizatoru Udruzi zagrebački dragovoljci branitelji 

Vukovara na čelu s našom Zoricom Gregurić koja je najzaslužnija što se ovo 

predstavljanje uopće održalo i koja je sjajno i sudjelovala u njemu. Posebna 

zahvalnost i HVIDRI Zagreb u čijem Domu smo se okupili. Knjiga je tiskana 

zahvaljujući gospodi Vinku Markulinu, Stanku Šariću i Branku Hrkaču pa i njima 

ide posebna zahvalnost. 

Danas je s nama trebao biti i prof. dr. sc. Zdravko Tomac. Umjesto ovdje on je u 

bolnici pa ga pozdravljam u ime svih nas. Imamo veliko zadovoljstvo što je 

umjesto prof. Tomca danas govorio prof. dr. sc. Josip Jurčević, koji je i inače 

trebao predstavljati ovu knjigu, ali je zauzet predstavljanjima svoje najnovije 

knjige. Zvonimir Hodak i Marko Ljubić su i danas pokazali zašto ih smatraju 

ponajboljim hrvatskim kolumnistima. 

Još jedan naš sjajni kolumnist Damir Pešorda, nesuđeni predstavljač na onom 

neodržanom predstavljanju napisao je prikaz knjige iz koga izdvajam: 

„Moram priznati da sam u početku i sam mislio da bespotrebno poteže to pitanje, 

no kako je vrijeme odmicalo, postajalo mi je sve jasnije da je Pečarić dobro 

predosjetio što će se događati. Stalnim povezivanjem Hrvatske s NDH Hrvatska 

je postala svojevrsni talac određenih interesnih, ideoloških i etničkih skupina. 

Uzalud se vlast svake godine po više puta zaklinjala da neće skrenuti s 

antifašističkog puta, dovoljno je bilo da na nekom stadionu navijači iz protesta 

viknu Za dom spremni, pa da se cijela Hrvatska pribije na stup srama kao 

fašistička. Tomu bi mogla doskočiti samo ona vlast koja je dostatno zrela, 

samosvojna i domoljubna da rehabilitira pozdrav koji sadržajem nikomu 

normalnomu ne može biti sporan, a koji je svojim besprijekornim angažmanom u 

obrani domovine pripadnici HOS-a očistila od svih eventualno negativnih 

konotacija iz prošlosti.“ 

Da imamo takvu vlast ne bi ni nastale mojih šest knjiga: 

Dva pisma koja su skinula maske / Na hrvatsku šutnju nismo spremni!, Zagreb, 

2015.  

Oba su pala, Zagreb, 2016. 
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Pišem pisma, odgovora nema 1. / Navodna Hrvatska zaklada za znanost, 

Zagreb, 2017. 

Pišem pisma, odgovora nema 2. / Je li Akademiji važna znanost? Zagreb, 2017. 

Ništa se još promijenilo nije (s dr. sc. Josipom Stjepandićem), Zagreb, 2017. 

Dnevnik u znaku “Za dom spremni”, Zagreb, 2017. 

Danas, na dan ovog predstavljanja Kazimir Mikašek-Kazo na Kamenjar.com piše 

za njih kako nemaju snage dodatno zaštititi najljepši braniteljski pozdrav „Za 

dom spremni“ već ponižavaju akademika Josipa Pečarića jednog od najvećih 

matematičara u povijesti Hrvatske dozvoljavajući da se s njim našutavaju bijedna 

partijska novinarska piskarala na čelu s veleizdajnicima iz Srpskih novosti, a ti 

isti veleizdajnici debelo su plaćeni iz državnog proračuna. 

Knjige „pišem pisma, odgovora nema 1. i 2.“ poklonio sam Predsjednici RH, 

Predsjednicima Sabora i Vlade i Ministru znanosti, tako se iz njih mogu uvjeriti 

kakvi su napadi zbog ZDS kod nas, kako se napada i moje suradnike, znanstveni 

rad i obitelj. 

A onima na vlasti moramo stalno govoriti i ukazivati na interes hrvatskog naroda. 

Kada ga oni ne provode. Iako je Udruga zagrebački dragovoljci branitelji 

Vukovara poslala mnogima iz vlasti pozivnice na ovo predstavljanje, ja sam u 

nekoliko slučajeva to i sam učinio otvorenim pismima. Na primjer g. Andreju 

Fištravecu gradonačelničeku grada Maribora ili gđi Lori Vidović, pučkoj 

pravobraniteljici RH. 

Neću ovdje navoditi što sam pisao u pozivu pučkoj pravobraniteljici jer je o njoj 

prije dva dana pisao i g. Hodak. Kako je o knjizi sjajan tekst napisao g. Marko 

Ljubić, koji bih želio tiskati umjesto predgovora neke naredne moje knjige i red 

je da ovdje više citiram g. Hodaka: 

"... I tako je naša Lora sa 12 godina staža dobila životnu priliku da pomete pod 

Lijeve naše s HOS-om. “Pripravila“ se Lora, kako bi rekli Zagorci, i otkrila 

Slavici Lukić majku svih istina: ”Pozdrav “Za dom spremni“ je posve jasno 

nezakonit!“ Slavica bi mogla na kraju godine ući u najuži izbor za Pulitzera. Ali 

nisam posve siguran bi li Slavica najpoznatiju svjetsku novinarsku nagradu 

željela uopće primiti. Naime, Joseph Pulitzer, rođen je 1847.g, nešto više od 100 

godina prije rekordnog smaknuća Mile Budaka. Što i nije neki problem. Ali je 

problem što je nesretni Joseph rođen 10. travnja pa bi naša Lora mogla zaključiti 

da je njegovo rođenje “posve jasno nezakonito“. Da je Lora pročitala Zakon o 

pravima hrvatskih branitelja iz Domovinskog rata i članova njihovih obitelji od 

12.veljače 2013.g. vidjela bi u članku 2. stavak 1. tko su sve hrvatski branitelji iz 

Domovinskog rata. Između ostalih izrijekom se navodi da su to članovi Hrvatskih 

obrambenih snaga (HOS). Možda Lori fale one tri nesretne godine pa ne zna da 

je Račanovo Ministarstvo uprave priznalo HOS i njegov vojni grb “Za dom 

spremni“ kao legalan i legitiman, a što znači da se smije slobodno koristiti. Ali 

naša Lora je pravnica pa je, da bude ”ziher”, ušla u statističku analizu sudske 

prakse u odnosu na taj pozdrav koji uništio miran i pastoralan san našim 

antifama. Lora ni ne pomišlja da u Pulitzerovoj analizi otkrije u kojem je to 

zakonskom tekstu izrijekom navedeno da je ZDS “posve jasno nezakonit“. Poziva 
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se na Visoki prekršajni sud i Ustavni sud RH. Krasno! Međutim, rješenja u 

prekršajnom postupku donose niži prekršajni sudovi. Na žalost po Loru i Slavicu 

tu statistika pokazuje malo više od bikinija. Nedavno je sudac Prekršajnog suda 

u Daruvaru Petar Malivuk oslobodio vukovarskog branitelja Damira Markuša s 

jednostavnim obrazloženjem da je pozdrav “Za dom spremni“ legalan pozdrav 

potvrđen rješenjem Ministarstva uprave RH. I što sad? Jasno je danas i zadnjoj 

budali da je borba hrvatske ljevice, antifa i gledatelja Žikine dinastije protiv 

legendarnog pozdrava iz Domovinskog rata čista utopija. HOS-ovci su ulazili u 

bitke od Vukovara do Dubrovnika s tim pokličem, umirali su s tim pokličem na 

ustima i dobili rat da bi jednog dana Lora Vidović mogla sjesti u fotelju 

pravobraniteljice i s visoka pljuckat po njima. Taj pozdrav koristio se i u NDH. 

Da i što onda? U toj, kako komunjare vole reći “takozvanoj državi“, pjevala se i 

Lijepa naša… plaćalo se kunama pa to Loru ne užasava." 

Kao što vidimo i g. Hodak piše o našem današnjem počasnom gostu.  

O tom suđenju g. Markušu sam i ja pisao u tekstu KAKO NAM HRVATSKA 

VLAST ČESTITA USKRS? koji je bio svojevrsna pozivnica za današnje 

predstavljanje Predsjedniku Vlade RH i Ministru policije. 

Zapravo pokušavam odgovoriti na pitanje je li hrvatska vlast za istinu spremna. 

Zato ću ovo predstavljanje završiti s mojim pokušajem odgovora na to pitanje iz 

te „pozivnice“ Predsjedniku i Ministru:  

„Naš poznati povjesničar prof. dr. sc. Ivo Rendić – Miočević kao da odgovara na 

to već u naslovu svog teksta:  

Vijeće za suočavanje s prošlošću prilika za rehabilitaciju komunizma. 

Članak počinje izvrsnom raščlambom revionizama u nas: 

Tri su vrste povijesnoga revizionizma u Hrvatskoj. Hrvatski znanstveni 

revizionizam ima za cilj srušiti laži komunističke i srpske historiografije glede 

NDH priznajući i svodeći na istinitu mjeru zločine ustaškoga režima od 1941. do 

1945. 

Srpski negacionistički revizionizam ima zadatak negirati velikosrpski projekt u 

dugom trajanju i zločine počinjene u ime toga projekta.  

Konačno komunistički antirevizionizam, podržavajući srpski negacionistički 

revizionizam, izbjegava povijesnu reviziju bojeći se razotkrivanja istine o biti 

jugokomunističkoga totalitarizma. Huda jama i mnoge novootkrivene masovne 

grobnice, komemoracije u čast političkoga zatvorenika Marka Veselice, itd. Itd. 

razotkrivaju zločinačku bit Titove „diktature s ljudskim licem“ i podrivaju temelje 

vlasti slijednika Komunističke partije Hrvatske (Jugoslavije). 

Komunistički antirevizionizam podržavaju i neki povjesničari, koji dovode u 

pitanje svoju znanstvenu moralnost. Doista ta nemoralnost ide toliko daleko da im 

je danas hit proglašavati hrvatske branitelje fašistima i time rehabilitirati 

fašističkog velikosrpskog agresora u Domovinskom ratu. 

Za postizanje tog cilja najvažniji su napadi na pozdrav ZA DOM SPREMNI HOS-

ovaca i mnogih drugih branitelja. Kulminiralo je s pločom u Jasenovcu jer je taj 

pozdrav u sklopu znaka HOS-a koji je odobren u RH, pa tako posredno iskazuju 

svoje nepoštovanje i prema samoj državi. To je utoliko odvratnije jer su hrvatski 

http://www.hrsvijet.net/index.php/vijesti/132-hrvatska/46449-vijece-za-suocavanje-s-prosloscu-prilika-za-rehabilitaciju-komunizma
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branitelji napravili od „hrabrih“ srpskih ratnika – ZEČEVE. A zapravo i sebe 

svrstavaju u fašiste podržavajući velikosrpski fašizam 

O tome sam često pisao tvrdeći da su hrvatski branitelji ANTIFAŠISTI jer su 

pobijedili velikosrpski fašizam. Dakle i HOS-ovci i svi oni koji su branili 

domovinu s tim usklikom na ustima. 

Zapravo predsjednik je i sačinio komisiju od koje želi kompromis, što bi rekao 

prof. Rendić-Miočić kompromis između onih koji dovode u pitanje svoju 

znanstvenu moralnost i onih koji je ne dovode u pitanje. Kakav će to „znanstveni 

moral“ biti bit će doista zanimljivo vidjeti. 

A da Vlada misli ozbiljno u tome pokazuje upravo pozdrav ZDS. Prethodne dvije 

vlade su pokušale kazniti Marka Perkovića Thompsona zato što je u Kninu pjevao 

legendarnu pjesmu iz Domovinskog rata Bojnu Čavoglave koja počinje 

pozdravom ZDS. 

„Milicija“ Ministra u sadašnjoj, i prošloj Vladi, Vlaha Orepića dva puta u nepunoj 

godini dana želi kazniti legendarnog ratnog zapovjednika HOS-a Marka Skeju. 

Zapravo je ovaj drugi nedavni zato što je na obilježavanju 26. godišnjice osnutka 

IX. bojne HOS-a ‘Rafael vitez Boban’ okupljene pozdravljao sa ‘Za dom 

spremni’. Meni najupečatljivija poruka Vlade za Uskrs! 

Davorin Karačić, odvjetnik koji je braneći HOS-ovca Damira Markuša na sudu u 

Daruvaru obranio i pozdrav ‘Za dom spremni’, u Bujici kaže: 

“Zakon o prekršajima protiv javnog reda i mira naslijeđen je iz bivše Jugoslavije. 

(...)! Na sudu u Daruvaru smo dokazali da se pozdravljanjem sa ‘Za dom spremni’ 

ne veliča NDH, nego odaje počast borbenoj postrojbi koja je dala nemjerljiv 

doprinos u obrani Hrvatske. Kako uopće nekome asocijacija na NDH može biti 

ispred doprinosa obrani Hrvatske i čistoće Domovinskog rata (podcrtao JP)?! Što 

je s hrvatskom kunom, što sa grbom, himnom?! I one su korištene za vrijeme NDH. 

Netko bi se izgleda, za nekoliko godina mogao sjetiti mijenjati čak i krovište Crkve 

sv. Marka,” komentirao je Karačić u emisiji. 

Presudu iz Daruvara kojom je obranjen pozdrav ZDS donio je sudac Malivuk 

Jovanović, inače hrvatski građanin srpske nacionalnosti: “Manje je važno koje je 

nacionalnosti taj sudac. Važnije je koliko je profesionalan, predan u svom radu i 

objektivan. Iako je bio izložen pritiscima, presudio je časno i u skladu sa svojom 

savješću te naravno – pravom. Vrlo je dobro analizirao činjenice i donio je odluku 

koju je odlično obrazložio. Sudac je utvrdio da se radi o pozdravu koji su koristili 

vojnici HOS-a u obrani domovine. Pozdrav je izgovaran u kontekstu obrane 

Hrvatske i kao takav ne bi trebao remetiti javni red i mir…” 

I dok je sudac inače hrvatski građanin srpske nacionalnosti profesionalan, predan 

u svom radu i objektivan postavlja se pitanje: Može li se to očekivati od hrvatskih 

vlasti? 

Ili nam je to već odgovorio sam predsjednik svojim komentarom kako Komisija 

zapravo ne smije dovesti u sumnju „istinu“ o ustašama i partizanima. 

Akademik Ivan Aralica je na dodjeli nagrade “Zlatno srce” udruga branitelja koje 

su proistekle iz Domovinskog rata hrvatskom redatelju Jakovu Sedlaru upozorio 

kako se u RH i filmom provodi ta propaganda jer u „hrvatskim“ filmovima nećete 
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naći scene zločina koje su činili partizani, već samo scene s ustašama u takvim 

scenama. Tako se u svijesti hrvatskih ljudi ugrađuje „činjenica“ kako takove 

zločine nisu činili partizani već samo ustaše. Dakle i na taj način se postiže 

velikosrpski interes, koji su zapravo provodili komunistički antirevizionisti (taj 

sukob tzv. antifašista a zapravo fašista i branitelja koji su istinski antifašisti vidjeli 

smo i kod dodjele nagrade Grada Zagreba Jakovu Sedlaru, op. JP). 

Jesu li žrtve komunističkog antirevizionizma Plenković i Orepić, ne znam, ali 

treba svakako podsjetiti što je o ZDS govorio ministar Orepić. 

Nedavno je govoreći o HOS-ovoj ploči postavljenoj u Jasenovcu Orepić kazao 

kako je jasno da je "Za dom spremni" ustaški pozdrav, iako su na toj ploči "pod 

križem" imena poginulih u Domovinskom ratu. 

"Niti je NDH uspio uprljati križ, niti će Domovinski rat isprati 'Za dom spremni'. 

Imamo jasne presude i policija se mora držati te prakse", zaključio je Orepić za 

N1. 

Naravno, ne misli na praksu časnog sudca srpske nacionalnosti iz presude 

Markušu, već samo na one presude koje su u skladu s velikosrpskim 

Memorandumom SANU 2. 

Pri tome odgovor i nije krajnje glup kao što je bio onaj poslije proslave u Kninu: 

 “Odgovor trebaju dati povjesničari koji se jasno trebaju odrediti prema 

pozdravu, kao i pravosuđe. Hrvatska policija će, kao i do sada, postupati u skladu 

sa zakonom. Upravo zbog kontroverznih tumačenja, držim bitnim da se to jasno u 

zakonu pozicionira”, kazao je.  

A njegova „milicija“ je željela kažnjavati iako znaju da to po zakonu nije kažnjivo. 

Nekako nas samo podsjećaju na miliciju iz prošle države i onog čuvenog izvješća 

Mostarske milicije o „nepoznatom počinitelju hrvatske nacionalnosti“, zar ne? 

Zato zaključimo ovu priču ponavljajući riječi Markuševog odvjetnika 

„Pozdravljanjem sa ‘Za dom spremni’ ne veliča se NDH, nego odaje počast 

borbenoj postrojbi koja je dala nemjerljiv doprinos u obrani Hrvatske. Kako 

uopće nekome asocijacija na NDH može biti ispred doprinosa obrani Hrvatske i 

čistoće Domovinskog rata.“ 

Ministru u Vladi RH očito može! A Predsjedniku Vlade RH?“ 

* 

Odaziv tj. ne odaziv pozvanih na ovo predstavljanje koje je organizirala Udruga 

zagrebački dragovoljci branitelji Vukovara u Domu branitelja HVIDRA puno 

nam govori, zar ne? Puno govori i činjenica da je Predsjednica pozdravila 

sudionike onog predstavljanja koje unatoč tome i nije održano. U više navrata 

upozoravao sam na njenu suverenističku politiku. U današnjem Hrvatskom 

tjedniku Ivica Marijačić govori kako je upravo to razlog razlaza Predsjednice RH 

i Predsjednika Vlade RH jer se Plenković protivi takvoj politici. On je, kaže 

Marijačić, skloniji politici Europske unije. Njoj je bliži interes hrvatskog naroda, 

a njemu interes europskih moćnika. Je li to moguće? 

 

 



                      ZVONIMIR HODAK, THOMPSON I ZDS              141 

 
 

REPORTAŽA S PREDSTAVLJANJA KNJIGE 

AKADEMIKA JOSIPA PEČARIĆA 

 

HODAK, JURČEVIĆ, LJUBIĆ I MARKUŠ NA 

PREDSTAVLJANJU KNJIGE AKADEMIKA JOSIPA 

PEČARIĆA 
 

Damir Borovčak 
 

U Domu invalida Domovinskog rata Grada Zagreba predstavljena je još jedna 

knjiga akademika Josipa Pečarića s naslovom Dnevnik u znaku 'Za dom spremni'. 

Knjiga je skup pisama i razmišljanja autora u vremenu od kad je započela antifa 

kampanja napada na hrvatski pozdrav "Za dom spremni". 

"Odajmo počast onima koji nisu žalili darovati ono najvrjednije što su imali za 

ono najsvetije čemu su težili neovisnu, slobodnu Hrvatsku. Zastanimo na trenutak 

u mislima sa svim poginulim hrvatskim braniteljima i domoljubima koji Za svoj 

dom i domovinu dadoše život!" tim je riječima započela predstavljanje Zorica 

Gregurić, dragovoljka iz vukovarske bolnice kad je itekako trebalo biti hrabra, 

odlučna i spremna za obranu doma i domovine. 

Danas i nju kao i sve ostale koji su u to vrijeme bili dom spremni braniti, napadaju 

oni koji nikada nisu bili spremni za ništa hrvatsko braniti, ali su uvijek bili spremni 

Hrvatsku rušiti izvana i iznutra. To čine i danas tim bezdušnije, čim im se to 

obilnije plaća iz hrvatskog državnog proračuna. 

A zatim je Zorica Gregurić uvodno pozdravila sve okupljene: "Čast mi je danas 

uz sve vas nazočne pozdraviti i one koji će nam danas govoriti o knjizi Dnevnik 

u znaku „Za dom spremni“, a to su ugledni zagrebački odvjetnik i kolumnist 

gospodin Zvonimir Hodak, poznati kolumnist Marko Ljubić, doktor znanosti 

povjesničar profesor Josip Jurčević, naš počasni gost Damir Markuš te "krivca" 

za današnje okupljanje akademik Josip Pečarić. No prije nego prepustim riječ 

kako se i priliči našem počasnom gostu mogu reći kako su nam upravo knjige s 

ovakvom tematikom nasušna potreba. Kada nas već toliko vraćaju u prošlost 

pokušavajući i nadalje stigmatizirati stoljetnu težnju Hrvatica i Hrvata za 

suverenom i neovisnom državom te nacionalnim identitetom vrijeme je prihvatiti 

izazov te konačno znanstveno, pravno, povijesno i društveno raščistiti i očistiti 

našu povijest od falsifikata, a falsifikatore jednostavno lustrirati. Radikalni potezi 

mnogi će pomisliti no nužni jer svjedočimo svakodnevno upravo bestijalnim 

nasrtajima na bilo kakva iskazivanja hrvatskog nacionalnog identiteta te 

domoljublja. Zato nam i jesu važni uz aktivna djelovanja na pravnom, političkom 

i društvenom planu upravo pisani tragovi, a tko je pozvaniji u tome nego hrvatski 

znanstvenici koji poput akademika Josipa Pečarića žive i dišu Hrvatsku". 

Riječ je potom predana počasnom gostu predstavljanja, vukovarskom dragovoljcu 

Damir Markušu, koji je 1991. iz rodne Moslavine otišao braniti Vukovar, a 

večeras iz Kutine stigao na predstavljanje u društvu svog odvjetnika Davorina 
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Karačića. To je odvjetnik koji ga je na sudu branio i uspješno obranio. Damir 

Markuš se u prepunoj dvorani obratio nazočnima, objasnio zašto nikada nije, a 

niti u buduće ne će odustati od obrane Domovine, pa tako i pozdrava "Za dom 

spremni". 

Kako je odvjetnik Karačić, koji je braneći HOS-ovca Damira Markuša na sudu u 

Daruvaru obranio i pozdrav ‘Za dom spremni’? 

“Zakon o prekršajima protiv javnog reda i mira naslijeđen je iz bivše Jugoslavije. 

(...)! Na sudu u Daruvaru smo dokazali da se pozdravljanjem sa ‘Za dom spremni’ 

ne veliča NDH, nego odaje počast borbenoj postrojbi koja je dala nemjerljiv 

doprinos u obrani Hrvatske. Kako uopće nekome asocijacija na NDH može biti 

ispred doprinosa obrani Hrvatske i čistoće Domovinskog rata? Što je s hrvatskom 

kunom, što sa grbom, himnom?! I one su korištene za vrijeme NDH. Netko bi se 

izgleda, za nekoliko godina mogao sjetiti mijenjati čak i krovište Crkve sv. 

Marka,” komentirao je odvjetnik Karačić u jednoj od nedavnih emisija Bujica. 

Svi su predstavljači odlično objasnili zašto "Za dom spreman" nije nikakav 

fašistički već isključivo domoljubni pozdrav. S njim se je branilo i ginulo u 

Domovinskom ratu i to je ono bitno i najvažnije, istaknuto je. Odvjetnik Zvonimir 

Hodak bio je već i ranije posve jasan, kad je u svojoj kolumni pisao o tzv. Pučkoj 

pravobraniteljici Lori Vidović, koja je izjavila kako ”Pozdrav “Za dom spremni“ 

je posve jasno nezakonit!“ Hodak je ukazao koliko je Lora Vidović nažalost loša 

pravnica, tim više što gotovo i ne poznaje sudsku praksu koju je spominjala. 

"HOS-ovci su ulazili u bitke od Vukovara do Dubrovnika s tim pokličem, umirali 

su s tim pokličem na ustima i dobili rat da bi jednog dana Lora Vidović mogla 

sjesti u fotelju pravobraniteljice i s visoka pljuckat po njima. Taj pozdrav koristio 

se i u NDH. Da i što onda? U toj, kako komunjare vole reći “takozvanoj državi“, 

pjevala se i Lijepa naša... plaćalo se kunama pa to Loru ne užasava.", napisao je 

već ranije Hodak a samo još jednom to obrazložio na predstavljanju. 

Profesor dr. Josip Jurčević govorio je o svim okolnostima obrambenog 

Domovinskog rata i jasno zaključio da oni koji u tom ratu nisu sudjelovali u orani 

Hrvatske ili su čak podržavali agresore, danas napadaju hrvatske branitelje i 

njihovu spremnost na obranu doma. Napadi na pozdrav "Za dom spremni" su 

ustvari napadi na one koji su živote položili za svoj dom i domovinu Hrvatsku. 

Akademik Josip Pečarić je istaknuo kako su na predstavljanje pozvani političari i 

posebice Andrej Fištravec, gradonačelnik grada Maribora i Lora Vidović, pučka 

pravobraniteljica RH, oboje zbog nepoznavanja činjenica. Među inim Pečarić je 

zaključio: 

"Komunistički antirevizionizam podržavaju i neki povjesničari, koji dovode u 

pitanje svoju znanstvenu moralnost. Doista ta nemoralnost ide toliko daleko da im 

je danas hit proglašavati hrvatske branitelje fašistima i time rehabilitirati 

fašističkog velikosrpskog agresora u Domovinskom ratu. Za postizanje tog cilja 

najvažniji su napadi na pozdrav ZA DOM SPREMNI HOS-ovaca i mnogih drugih 

branitelja. Kulminiralo je s pločom u Jasenovcu jer je taj pozdrav u sklopu znaka 

HOS-a koji je odobren u RH, pa tako posredno iskazuju svoje nepoštovanje i 

prema samoj državi. To je utoliko odvratnije jer su hrvatski branitelji napravili od 
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„hrabrih“ srpskih ratnika – ZEČEVE. A zapravo i sebe svrstavaju u fašiste 

podržavajući velikosrpski fašizam. O tome sam često pisao tvrdeći da su hrvatski 

branitelji ANTIFAŠISTI jer su pobijedili velikosrpski fašizam. Dakle i HOS-ovci 

i svi oni koji su branili domovinu s tim usklikom na ustima. (...) 

Presudu iz Daruvara kojom je obranjen pozdrav ZDS donio je sudac Malivuk 

Jovanović, inače hrvatski građanin srpske nacionalnosti: “Manje je važno koje je 

nacionalnosti taj sudac. Važnije je koliko je profesionalan, predan u svom radu i 

objektivan. Iako je bio izložen pritiscima, presudio je časno i u skladu sa svojom 

savješću te naravno – pravom. Vrlo je dobro analizirao činjenice i donio je odluku 

koju je odlično obrazložio. Sudac je utvrdio da se radi o pozdravu koji su koristili 

vojnici HOS-a u obrani domovine. Pozdrav je izgovaran u kontekstu obrane 

Hrvatske i kao takav ne bi trebao remetiti javni red i mir...” 

I dok je sudac inače hrvatski građanin srpske nacionalnosti profesionalan, predan 

u svom radu i objektivan postavlja se pitanje: Može li se to očekivati od hrvatskih 

vlasti? Ili nam je to već odgovorio sam predsjednik svojim komentarom kako 

Komisija zapravo ne smije dovesti u sumnju „istinu“ o ustašama i partizanima. 

Akademik Ivan Aralica je na dodjeli nagrade “Zlatno srce” udruga branitelja koje 

su proistekle iz Domovinskog rata hrvatskom redatelju Jakovu Sedlaru upozorio 

kako se u RH i filmom provodi ta propaganda jer u „hrvatskim“ filmovima nećete 

naći scene zločina koje su činili partizani, već samo scene s ustašama. Tako se u 

svjesti hrvatskih ljudi ugrađuje „činjenica“ kako takove zločine nisu činili 

partizani već samo ustaše. Dakle i na taj način se postiže velikosrpski interes, koji 

su zapravo provodili komunistički antirevizionisti (taj sukob tzv. antifašista a 

zapravo fašista i branitelja koji su istinski antifašisti vidjeli smo i kod dodjele 

nagrade Grada Zagreba Jakovu Sedlaru, op. JP). (...) 

Zato zaključimo ovu priču ponavljajući riječi Markuševog odvjetnika: 

„Pozdravljanjem sa ‘Za dom spremni’ ne veliča se NDH, nego odaje počast 

borbenoj postrojbi koja je dala nemjerljiv doprinos u obrani Hrvatske. Kako uopće 

nekome asocijacija na NDH može biti ispred doprinosa obrani Hrvatske i čistoće 

Domovinskog rata.“ Odaziv tj. neodaziv pozvanih na ovo predstavljanje koje je 

organizirala Udruga zagrebački dragovoljci branitelji Vukovara u Domu 

branitelja HVIDRA puno nam govori, zar ne? Puno govori i činjenica da je 

Predsjednica pozdravila sudionike onog predstavljanja koje unatoč tome i nije 

održano. U više navrata upozoravao sam na njenu suverenističku politiku. U 

današnjem Hrvatskom tjedniku Ivica Marijačić govori kako je upravo to razlog 

razlaza Predsjednice RH i Predsjednika Vlade RH jer se Plenković protivi takvoj 

politici. On je, kaže Marijačić, skloniji politici Europske unije. Njoj je bliži interes 

hrvatskog naroda, a njemu interes europskih moćnika. Je li to moguće?, zaključio 

je akademik Pečarić. 

Dvorana je bila prepuna poznatih hrvatskih osoba iz javnog i društvenog života, 

koji su sa velikim zanimanjem pratili tumačenja prijepora odnosno razloge 

osporavanja i napadanja pozdrava "Za dom spremni". Kamere Laudato Tv i 

Televizije Z1 pratile su izlaganja. 
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Što nas to dijeli od svjetonazora tzv. Pučke pravobraniteljice RH, izjava 

gradonačelnika Maribora, groblja Dobrava nedaleko Tezna, rezolucija Europske 

unije te uvijek spremnih nagodbenjačkih hrvatskih vlasti? Podsjetih se plakata 

kojeg istu večer spazih svega 50 metara od Doma invalida Domovinskog rata 

Grada Zagreba. Krvavocrvena petokraka, partizanski heroj s kapom i uniformom, 

plakat kao najava nove komedije u Gradu Zagrebu. Petokraka u hrvatske oči, kao 

i 1945. Ostali su za njom potoci krvi poslije Drugog svjetskog rata, s njom su 

započeli potoci krvi početkom obrambenog Domovinskog rata. Suvenir sotonskog 

zla, koji još uvijek antife podmeću, a nitko ne uspijeva da ga trajno ukloni. 

Dapače, plasira se sada kao najnovija komedija, dok trube uokolo kako je fašizam 

za dom spreman biti. Koje li komedije, na račun hrvatskih poreznih obveznika. 
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PREDSTAVLJANJE KNJIGE U ĐAKOVU 
 

Vjerojatno je nekima čudan naslov knjige koju danas predstavljamo „DNEVNIK 

U ZNAKU 'ZA DOM SPREMNI'. 

A doista se radi o dnevniku mojih tekstova iz prošle godine, a lako se može 

provjeriti da je veliki broj tih tekstova na ovaj ili onaj način povezan s pozdravom 

ZA DOM SPREMNI. 

Prije nekoliko dana predstavljena je moja nova knjiga THOMPSON – 

PJESMOM ZA HRVATSKU koja se također 'vrti' oko pozdrava ZDS, a na 

samom predstavljanju je biskup dr. sc. Vlado Košić rekao: „Uz pjevača Marka i 

akademika Josipa povezuje se pozdrav „Za dom spremni!“.  

Dakle i tako nešto bi bio razlog za taj naslov, zar ne? 

Danas dnevnik u znaku Za dom spremni doživljavamo iz dana u dan. 

Pokazat ću to na primjeru trojice sjajnih hrvatskih kolumnista samo u vremenu od 

tog predstavljanja. 

Ono o čemu godinama pišem i ja i mnogi drugi izvrsno je objasnio naš poznati 

kolumnist (i književnik) Nenad Piskač 27- 10. 2017. na portalu HKV-a:  

Kad su i zašto Hrvati bili i ostali za dom spremni 

Svaki put kad velikosrpstvo pretjera, uči nas povijest 20. stoljeća, u Hrvatskoj se 

iz gnjeva i očaja, hrabrosti i odvažnosti, pojavi obrambeni i antifašistički pozdrav 

za dom spreman. Pozdrav onih koji su spremni suprotstaviti se velikosrpskim 

imperijalnim pretenzijama i njegovim totalitarnim politikama i režimima. Ne 

smeta samozvanim dobro plaćenim dušobrižnicima za dom spremni zbog Pavelića 

i ustaša, ili NDH. On smeta samo i jedino, isključivo i apsolutno zato što 

raskrinkava drugu stranu – razlog ustanka za dom spremnih. A to je velikosrpstvo 

u nasrtaju na Hrvatsku. 

Velikosrbima (koji su na vlasti u Srbiji barem proteklih sto godina) ne odgovara 

normalizacija odnosa s Hrvatskom, jer oni Hrvatsku ne doživljavaju državom, već 

svojim zapadnim oblastima i krajinama. Normalizacija odnosa Beogradu nije im 

odgovarala od 1918., ni u doba monarhističke Jugoslavije, ni u doba Nezavisne 

Države Hrvatske, ni u doba Socijalističke republike Hrvatske, a niti u doba njezine 

slijednice Republike Hrvatske. I Radić im je bio „ustaša“, pa su ga ubili prije 

pojave za dom spremnog pokreta. 

Kad su nam, dakle, srpski fašisti ubili Radića, Hrvati su antifašistički rekli sad je 

dosta, odsad smo za dom spremni, prvom prigodom uspostavit ćemo svoju državu. 

Kad su Hrvati 1941. uspostavili hrvatsku državu, a četnici ju u suradnji s 

talijanskim fašistima odmah napali provodeći genocid nad cijelim krajevima, opet 

se pojavio pozdrav za dom spremni kao odgovor na velikosrpski teror. I treći put 

se pozdrav pojavio 1991. opet u jeku velikosrpske agresije na Hrvatsku. Za dom 

spremni u 20. stoljeću koristio se samo i jedino u okviru otpora širenju srbijanskog 

fašizma i imperijalizma na teritoriju Hrvatske. On je stoga antifašistički i 

obrambeni. I opet će se koristiti kad Hrvatima prekipi, a izgleda da vrije i među 

onima koji su morali iseliti i među onima koji su ostali. 
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I zato oni smutljivci i velikosrpske sluge (judeki i yudeki), koji danas plaše narod 

ovim oslobodilačkim pozdravom, pretvarajući ga u mit, umjesto da rade na 

implementaciji Sporazuma o normalizaciji odnosa sa Srbijom, zapravo slabe 

hrvatski državotvorni otpor prema velikosrpskim pretenzijama i jačaju srbijanske 

planove, koji se mogu iščitati iz aktualnih izljeva patrijarha Irineja, navođenja 

srpskoga jezika u Hrvatski sabor i srbijanske protuhrvatske promidžbe 

financirane od Europske komisije. 

https://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/nenad-piskac/27894-normalizacija-

odnosa-pretvorena-je-u-neometanu-srbizaciju.html  

Naš poznati odvjetnik i kolumnist Zvonimir Hodak u emisiji „Bujica“ je izuzetno 

emotivno progovorio o pozdravu ‘Za dom spremni’. 

HODAK: BITKU PROTIV ‘ZDS’ NIKADA NEĆE DOBITI! 

“Ako je kuna u NDH bila ‘fašistička’ i ‘nacistička’, a danas je platežno sredstvo, 

onda valjda postoji neka razlika između ove i one kune. Ako se u NDH pjevala 

‘Lijepa naša’, onda također postoji razlika. Svugdje postoji distinkcija, jedino ne 

dopuštaju razliku kada je u pitanju pozdrav ‘Za dom spremni’, kod kojega i jest 

najveća razlika danas i u odnosu na NDH. Od 1941. do 1945. to je bio ‘ustaški 

pozdrav’, a od 1991. do 1995. uz njega se odlazilo u rat boriti i ginuti za 

demokratsku Hrvatsku. Svugdje se može praviti razlika, jedino je ‘ZDS’ uvijek 

‘fašistički’, ‘nacistički’ i ‘klerofašistički’… Napominjem, to je jedina bitka za koju 

s apsolutnom sigurnošću mogu tvrditi da je naši protivnici neće dobiti,“ rekao je 

ugledni odvjetnik i nastavio: 

“Taj pozdrav je znak inata. Svi su šutjeli dok se išlo u rat s tim pozdravom, dok 

smo slušali Thompsona s tim pozdravom, dok su drugi mijenjali imena, postajali 

Hrvoje i prestali biti Jovanović… Hajka na ‘ZDS’ počela je nakon smrti Gojka 

Šuška i kada smo počeli slati ljude u Haag. Autori usklika ‘ZDS’ nalaze se u Hudoj 

jami i drugim grobnicama, a pozdrav iz Domovinskog rata ne može se iskorijeniti 

nikakvim Ustavnim sudom! Uostalom, postoji i nekoliko odluka prekršajnih 

sudova koji su oslobađali krivnje zbog tog pozdrava – u Daruvaru, Zagrebu, 

Kninu…“ poentirao je Hodak ... 

https://direktno.hr/domovina/hodak-ostro-o-josipovicu-stici-ce-ga-pravda-ne-

moze-biti-sveta-krava-hrvatskog-pravosuda-102465/  

Konačno, glavni urednik Hrvatskog tjednika Ivica Marijačić piše (05. 10. 2017.) 

u tekstu USTAVNI SUD OSLONIO SE NA SRPSKU, A NE HRVATSKU 

INAČICU POVIJESTI: 

SDP-ovac Zoran Milanović imao je duboko protunacionalnih poteza, ali teško je 

povjerovati da bi on ikada maknuo spomen ploču poginulim HOS.ovcima s 

pozdravom „Za dom spremni“. Ponajmanje zato što bi to od njega zatražili 

agresori, dakle oni koji su ubili tih 11 mladića na okrutan način. HDZ-ovac 

Plenković to je učinio, i to je njegovo dno dla kao čovjeka i kao Hrvata. Ali ne 

samo to.on polako ali sigurno čini sve kako bi se dodatno dokazao u toj borbi 

protiv ekstremizma u državi i u HDZ-u tako što je sastavio Vijeće za prošlost i 

odmah na početku dao mu zadaću da osudi režim od 1941. do 1945. godine, ne 

https://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/nenad-piskac/27894-normalizacija-odnosa-pretvorena-je-u-neometanu-srbizaciju.html
https://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/nenad-piskac/27894-normalizacija-odnosa-pretvorena-je-u-neometanu-srbizaciju.html
https://direktno.hr/domovina/hodak-ostro-o-josipovicu-stici-ce-ga-pravda-ne-moze-biti-sveta-krava-hrvatskog-pravosuda-102465/
https://direktno.hr/domovina/hodak-ostro-o-josipovicu-stici-ce-ga-pravda-ne-moze-biti-sveta-krava-hrvatskog-pravosuda-102465/
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spominjući režim koji je trajao deset puta dulje i iza sebe ostavio deset puta više 

hrvatskih žrtava. 

Plenković je, dakle, stvorio tijelo koje će donijeti odluku koju je on unaprijed 

propisao. Ništa bjednije ne može biti za znanstvenike nego kad im netko propiše 

stav do kojega trebaju doći svojim istraživanjem, Ali kako bi Vijeću za prošlost 

olakšao posao, kako ga ne bi, valjda, ostavio na vjetrometini opravdanih kritika i 

ogorčenja struke i naroda, Plenković se kadrovskim rekonstrukcijama Ustavnog 

suda pobrinuo da takav Ustavni sud dade vjetar u leđa Vijeću za prošlost u 

donošenju unaprijed zadane odluke. I zaista, Ustavni sud iskoristio je jednu 

benignu seosku situaciju u Slavoniji s imenom „Ulice 10. travnja“ da dade 

„konačno rješenje“ o nekim poglavljima povijesti. Nije važno što spomenutih 12 

sudaca znaju manje o povijesti i o tome razdoblju od prosječnog hrvatskoga 

srednjoškolca, a i ono što znaju mahom su velikosrpske podvale koje su stekli 

tijekom komunističkoga obrazovanja. 

Hrvatski tjednik na naslovnici daje slike sudaca Ustavnog suda RH, gdje je taj 

naziv ispisan ćirilicom. Zapravo me to podsjeća na komentar o Ustavnom sudu 

RH koji sam poslao svojim prijateljima: 

Znate li kako se zove Ustavni sud RH? 

- Miroslav Šumanović! 

https://narod.hr/hrvatska/izdvojeno-misljenje-ustavnog-suca-miroslava-

sumanovica-ulici-10-travnja 

I doista je jasno da Miroslav Šumanović svojim izdvojenim mišljenjema (sjetimo 

se i slučaja Josipa Šimunića kada je također izdvojio mišljenje) jedini nastupa kao 

član hrvatskog Ustavnog suda. 

Vratimo se govoru biskupa Košića s predstavljanja. Komentirao sam neka 

reagiranja na njegov govor: 

Govor biskupa Košića su prenjeli mnogi. Srpske sluge su na svoj sluganski način 

komentirali njegov govor na nizu portala. 

Toliko mržnje i ružnih riječi samo pokazuju koliko ih je istina pogodila. Teško je 

biti sluga, zar ne?:) 

Reagiranja je bilo i u Hrvatskom saboru. Kao da se natječu s Ustavnim sudom da 

i oni dobiju svoj naziv ispisan ćirilicom. Zapravo, normalno je da se napada biskup 

Košić kada je njihov crkveni poglavar Irinej koji je i nedavno ponovio riječi koje 

mnogi u takvom Saboru vole čuti: 

“Gdje god žive Srbi, to je Srbija, bilo u Srbiji, bilo u BiH, Vojvodini, Crnoj Gori 

ili u drugim mestima.“ 

Hrvatska bez obzira što spada “u druga mesta“ nije naravno izuzeta od ove 

pastoralne poruke, - komentira u svojoj današnjoj kolumni Zvonimir Hodak. 

Hodak spominje i napade na HRVATSKOG biskupa: 

Ako nakon svega ovog Alojzije Stepinac ikada bude proglašen svetim to će biti 

ujedno i najveće čudo koje mu i inače treba u samoj kanonizaciji. A kad se Irinej, 

nakon ove male povijesne lekcije, ponovno ukaže Hrvatima vidjet ćete ushićene 

hrvatske biskupe kako ne mogu zatomiti ushit i sreću što je najmiliji brat ponovno 

među njima. Jedini koji se neće smješkat je biskup Košić. Neoprezan i iskren, 

https://narod.hr/hrvatska/izdvojeno-misljenje-ustavnog-suca-miroslava-sumanovica-ulici-10-travnja
https://narod.hr/hrvatska/izdvojeno-misljenje-ustavnog-suca-miroslava-sumanovica-ulici-10-travnja
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kakav već jeste, ovih je dana radio neke simetrije između NDH i fašizma. Naravno, 

naivno vjerujući da ima pravo na svoje mišljenje. Kao i Irinej, na primjer. 

Ljevičarski portali sasjekli su ga k’o peršin. Oni malo tolerantniji traže da ga se 

odmah “ušutka“. Ma što god to značilo.  

http://www.7dnevno.hr/kolumnisti/da-je-srbija-nekim-slucajem-dobila-rat-tko-

bi-znao-za-aleksandra-vulina-ili-draganu-jeckov/  

Zato ću završiti svoj govor riječima biskupa Košića sa spomenutog predstavljanja: 

Na žalost naša hrvatska politika ili nema snage ili ne zna odgovoriti svim tim 

lažima. Trebalo bi donijeti zakon da svi koji su dizali pobunu protiv RH ne mogu 

sudjelovati ni u kojem obliku u vlasti; zatim bi bilo po meni nužno i da se zatraži 

isplata ratne štete koju je Republika Srbija nanijela RH u svojoj agresiji, i to kao 

uvjet bilo kakvoj potpori za ulazak iste u EU; bilo bi nadalje nužno ukinuti 

povlasticu da srpska djeca u Hrvatskoj uče neku drugu povijest Domovinskog rata 

negoli što je to povijesna istina; bilo bi potrebno također zabraniti ulazak 

huškačima i širiteljima laži u RH, ne samo srpskim ministrima i političarima, nego 

i predstavnicima SPC. Samo bi tako postupala ponosna pobjednica Hrvatska i 

samo bi tako bilo moguće sačuvati ono što je obranjeno u Domovinskom ratu koji 

mora ostati jedini temelj moderne Hrvatske, a što imamo u velikoj mjeri zahvaliti 

hrvatskim braniteljima, među koje svakako ubrajamo i Marka P. Thomspona i 

akademika J. Pečarića. 

 

Josip Pečarić 

  

http://www.7dnevno.hr/kolumnisti/da-je-srbija-nekim-slucajem-dobila-rat-tko-bi-znao-za-aleksandra-vulina-ili-draganu-jeckov/
http://www.7dnevno.hr/kolumnisti/da-je-srbija-nekim-slucajem-dobila-rat-tko-bi-znao-za-aleksandra-vulina-ili-draganu-jeckov/


                      ZVONIMIR HODAK, THOMPSON I ZDS              149 

 
 

ČIŽEK I PEČARIĆ 

  
Draga gđo Dugeč, 

Zahvaljujem se na Vašem e-mailu s informacijom o knjizi g. Katalinića: 

  

Naslov:  Fw: Čižek i Pečarić 

Datum:  Tue, 13 Mar 2018 04:59:02 +0100 

Šalje:  Malkica Dugec  

Prima:  Josip PEČARIĆ <pecaric@element.hr> 

  

Dragi i poštovani akademiče Pečariću! U uvjerenju da će Vas zanimati, 

prosljeđujem Vam odlomak iz XXXII. poglavlja 3. sveska knjige prof. Kazimira 

Katalinića "Od poraza do pobjede" a koja će, nadam se, još ove godine biti (kao 

što su to bila i prva dva sveska) predstavljena u Zagrebu. Želim Vam dobro 

zdravlje i još mnogo, mnogo uspjeha u plodonosnom radu otkrivanja istine o 

prošlosti, sadašnjosti a i budućnosti hrvatske zbilje. 

Uz prijateljske pozdrave, 

Malkica Dugeč 

  

From: Katalinic Kazimir  

Sent: Monday, March 12, 2018 9:19 PM 

To: DUGEC Prof.Malkica  

Subject: Čižek i Pečarić 

 

Draga Malkice, iza horizontalne crte nalazi se dio poglavlja gdje se spominje 

akademik Pečarić. 

Pozdrav, Kazimir 

 

A kada mu je bilo najteže, primio je Čižek dvije radosne vijesti: obavijestili su ga 

da je primljen u Društvo književnika Bosne i Hercegovine, kao i da kane u 

Mostaru objaviti njegovu knjigu "Ljekovito trnje". 

Dne 12. kolovoza 2000., održavala je u Zagrebu Hrvatska republikanska 

zajednica, domovinski nastavak emigrantske Hrvatske republikanske stranke, 

svoj IV. redovni sabor. Želeći odati priznanje patniku Čižeku, prisutni su 

jednoglasno prihvatili prijedlog prof. Malkice Dugeč da se prof. Vjenceslavu 

Čižeku ponudi – do tada ne postojeće počasno mjesto u Glavnom odboru stranke.  

I dok se je Čižek sve više približavao onome što nitko ne može izbjeći, prispjela 

je iz tiska nestrpljivo očekivana knjiga "Ljekovito trnje". Kad mu je supruga Zora 

pružila knjigu, pažljivo ju je opipao i uspokojio se je.  

Prvu vijest o njegovoj smrti poslao je elektronskim pismom don Zdravko Čulić u 

subotu, 25. studenog 2000.: 

„Noćas je u gradskoj bolnici u Dortmundu prestalo kucati srce našeg velikog 

čovjeka Vjenceslava Čižeka. To mi je javila pred nekoliko minuta gđa. Zora. 

mailto:pecaric@element.hr
mailto:katalinickazimir79@gmail.com
mailto:mdugec@marcom-net.de
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Ispraćaj ćemo obaviti ovdje u Dortmundu, a bit će pokopan u Sinju.” 

Uz prisustvo četiri svećenika, te u lijesu pokrivenim hrvatskom zastavom, 

ispraćen je iz Dortmunda 29. studenog hrvatski borac i mučenik Čižek, a u ime 

njegovih političkih prijatelja i suboraca oprostila se od njega prof. Malkica Dugeč. 

U Sinju je bio pokopan 1. prosinca, a oproštajne govore održali su Čižekov 

prijatelj s robije Drago Pezer, predsjednik HRZ-a Mario Ostojić, urednica 

"Republike Hrvatske", prof. Iva Bubalo, književnik Stijepo Mijović Kočan i 

akademik Josip Pečarić. 

Drago Pezer se je oprostio od Čižeka u ime svih zeničkih hrvatskih političkih 

robijaša, predsjednik HRZ-a Mario Ostojić u ime Stranke u kojoj je Čižek bio 

počasni član Glavnog odbora, a prof. Iva Bubalo u ime uredništva i suradnika 

časopisa u kojem je Čižek obilno surađivao prije i nakon otmice, sve do svoje 

smrti.  

Stijepo Mijović Kočan je pročitao svoj članak, koji je tog dana, pod naslovom 

"Hrvatski Mandela" objavio u "Slobodnoj Dalmaciji", a u kojem je naveo i 

sljedeće:  

„Ni prema vlastima u samostalnoj Hrvatskoj Čižek nije bio nježan. Prigovarao joj 

je autokratičnost, što ga je stajalo ne samo netiskanih knjiga, a među ostalim i 

memoarskog djela o uhićenju i privođenju, te o životu u zatvoru3, nego i toga da 

se za njega nije u domovini za koju se žrtvovao našla čak ni soba u staračkom 

domu.” 

Akademik Josip Pečarić je govorio o Čižeku, koji je u vrijeme kada je Pečarić bio 

učenik osnovne škole u Kotoru, bio jednu godinu profesor tamošnje gimnazije, 

sve dok ga komunisti nisu protjerali. No, prema Pečarićevu svjedočanstvu, ostao 

je profesorska legenda kotorske gimnazije.  

Akademik Pečarić se je tri mjeseca nakon sprovoda (u predavanju koje je 

21.veljače 2001. održao na Tribini Hrvatskog katoličkog društva prosvjetnih 

djelatnika) ponovno sjetio Čižeka:  

„I danas, kada su oni koji su zatvarali Čižeka, i ne samo njega, u Hrvatskoj na 

vlasti, i svih ovih deset godina u Hrvatskoj je veoma popularan jedan crnogorski 

književnik koji je bio svjedok optužbe na prvom suđenju Čižeku, dok o njemu, 

koji je simbol naše Boke još uvijek malo tko zna. Neovisna Hrvatska je stigla, ali 

za Čižeka nije bilo mjesta u njoj. Domovina ipak nije dala svjetlost oku 

njegovome.” (A svjetlost mu je oduzeta krivnjom tog crnogorskog književnika, 

imenom Jevrem Brković, o kojem ima više podataka u bilješki br.291, odmah na 

početku ovog poglavlja.)  

 

Nakon smrti 

 

Da „I danas, kada su oni koji su zatvarali Čižeka, i ne samo njega, u Hrvatskoj na 

vlasti“ govorio sam tada, a mnogi koji budu čitali ovo pismo povjerovat će da sam 

to rekao danas. Moj Čižek, kao ni ja, ne bi ni danas bio podoban u RH. O tome je 

 
3 Riječ je o knjizi "Među nakotom zloduha". 
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upravo jučer pisao naš veliki kolumnist Zvonimir Hodak u tekstu „Dejana Jovića 

se odrekao čak i Josipović, ali ne i Hrvatsko vojno učilište!“: 

Na učilištu se predaje recimo i matematika. Je li se ikada netko sjetio recimo 

akademika Josipa Pećarića, našeg najpoznatijeg matematičara u svijetu? Je li 

general Pađen pomislio na prof. Josipa Jurčevića, eksperta za Domovinski rat u 

kome je sudjelovao aktivno te napisao nekoliko knjiga o tome. Dobro, prof. 

Jurčević nikada nije došao do tako briljantnih znanstvenih sinteza kao naš Dejan. 

Prva je jugo-sinteza, a druga je izmišljotina da je za odcjepljenje od Jugoslavije 

bilo svega 11,5% Hrvata. Usprkos referendumu od 19. svibnja 1991.g. na koji je 

izašlo 83,56 posto birača te se njih 94,17 posto izjasnilo, jednostavno rečeno, za 

raskid sa Dejanovom Jugoslavijom. Dejana se morao odreći čak i Ivo Josipović 

jer se Dejan navodno zaprepastio kad je čuo trač da je u Srebrenici počinjen 

genocid. Odrekao ga se kao svog analitičara Josipović, ali ga se ne odriče 

Hrvatsko vojno učilište. 

Puni pogodak je i povjesničar Tvrtko Jakovina. Uža specijalnost mu je “titoizam“. 

Svi partizanski zločini u prvih pet godina nakon “oslobođenja“ po njemu su bili 

samo pravedna osveta ogorčenih partizana… pa se može samo pretpostaviti što 

su sve polaznici Hrvatskog vojnog učilišta čuli i naučili od predavača s ovakvim 

sjetno-nostalgičarskim pogledom preko Drine. A pok. Života mora da je ponosan 

što je njegov sin Nenad uspio u onom o čemu je on sanjao u jesen tamo davne 

1991.g. Ne znam da li su se prof.dr. Jurčević i akademik Pećarić kandidirali za 

neku katedru na Hrvatskom vojnom učilištu, ali ako jesu onda su imali izglede 

recimo kao onih 6% koji su se 19. svibnja 1991.g. izjasnili za ostanak u SFRJ. Oni 

preživjeli između tih Dejanovih 6% danas ipak uživaju u činjenici da su baš oni 

ipak na kraju pobjednici. Ponekad je i 6% dovoljno. Naravno, pod uvjetom da 

imaš sreću pa se rodiš ili živiš u Hrvatskoj. I da ti još jugonostagičari predaju 

budućim časnicima HV-a. 

http://www.7dnevno.hr/kolumnisti/dejana-jovica-se-odrekao-cak-i-josipovic-ali-

ne-i-hrvatsko-vojno-uciliste/  

Zapravo meni su gori ljudi koji su kao naši, a svojim (ne)ljudskim osobinama 

bacaju ljagu na nas. U nizu tekstova upozoravao sam na današnjeg rektora 

Zagrebačkog sveučilišta Damira Borasa. Nevjerojatna je njegova prljavština da 

napreduje na valu detuđmanizacije i to na takvom fakultetu kakav je Filozofski 

fakultet, gazeći po svom mentoru i njegovoj suradnici koji mu je sve omogućio 

što ima u životu jer je doktorirao poslije 15 godina rada na tom fakultetu u svojoj 

48oj godini života. A mentor je bio idealan za tako nešto jer se radi o Miroslavu 

Tuđmanu. 

Tome sam i ja malo pomogao jer sam bio jedan od pokretača Peticije ZDS. A to 

što se Boras prihvatio osvete na mojoj kćerki pokazuje koliki je moralni pad 

današnjeg rektora, Napominjem da su o tome znali dekani Zagrebačkog 

sveučilišta i da ni njima to nije zasmetalo prigodom njegovog reizbora. Zato mi je 

priča u kojoj je Hodak povezao mene sa našim vojnim učilištem bila posebno 

zanimljiva. Naime poznato je da ja ove godine idem u mirovinu. Poznato je da ja 

objavljujem najveći broj znanstvenih radova u RH. Poznato je da ja odlaskom u 

http://www.7dnevno.hr/kolumnisti/dejana-jovica-se-odrekao-cak-i-josipovic-ali-ne-i-hrvatsko-vojno-uciliste/
http://www.7dnevno.hr/kolumnisti/dejana-jovica-se-odrekao-cak-i-josipovic-ali-ne-i-hrvatsko-vojno-uciliste/
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mirovinu ne želim više pod svojim radovima potpisivati Sveučilište čiji je rektor 

po mojim kriterijima – dno dna! Mnogi znaju za moju želju da nađem instituciju 

u RH za koju bih bio vezan i poslije umirovljenja. Dakle mogao se netko sjetiti da 

bi to moglo biti recimo i Hrvatsko vojno učilište “Dr. Franjo Tuđman“. Ali nije. 

Koliko sam bio u pravu s Peticijom ZDS pokazuju i najnovija događanja o čemu 

u istom tekstu piše Hodak: 

Sad se sjetite i Irineja, Porfirija, Vulina, Đačića… i sve je jasno. Crkva, HV, 

HAZU, nekad JAZU, pa danas više JAZU nego HAZU. Sve su to institucije u koje 

Hrvati uvijek gledaju s nadom. I neka i dalje gledaju. Kardinal prima Vučića. SPC 

minira kanonizaciju Stepinca. Kardinal kao da ne vjeruje u to pa pita Vučića je li 

to možda istina. HAZU i nadalje ima akademika Josipa Broza Tita, a njezin 

predsjednik smatra da je ZDS protuustavan, ali zvijezda je ok! Sama njemačko-

britanska sumnja da je Tito odgovoran za 570.000 tisuća likvidiranih u 

zločinačkom poraću trebala bi biti dovoljna HAZU čelnicima da se netko u tamo 

barem malo zabrine. Za tobože “ isključivo“ ustaški pozdrav ZDS su spremni 

odmah donijeti osudu. Njih ne zanima što je to bio poklič u Domovinskom ratu i 

prave se da nemaju poima o tome da su u Vojno-povijesnom muzeju u Beču 

izložene kacige hrvatskih postrojbi iz Prvog svjetskog rata s na njima ugraviranim 

natpisom “Za dom“. To se zbilo još davne 1914.g. Možda su i Silobrčić, Rudan i 

ekipa iz HAZU uvjereni da je 10. travnja te godine nastao NDH. Neka još 

pogledaju ispred zgrade Muzičke akademije spomenik Đuri Deželiću iz vremena 

SHS-a na kojem je upisano “Za dom“. Bilo bi zgodno da predsjednik Akademije 

dr. Kusić odvede i svoje i Brozove akademike na vikend u Beč. Ako je preskupo 

onda bar na šetnju do Muzičke akademije. I neka pripaze da im ona famozna 

Beograđanka ne uleti jednog dana u HAZU s kamerama. Misleći da je to još uvijek 

Jugoslavenska akademija znanosti i umjetnosti. I možda žena ne bi bila tako 

daleko od istine. Sjetite se samo koliko se pok. Franjo Tuđman ljutio na 

ljevičarenje naše slavne HAZU! Dok SANU u Francuskoj 1. dovršava novi -

Memorandum 2, naša Akademija se drži stare zagorske mudrosti: ne bi se šteli 

mešati! Međutim, da nismo 5. kolovoza 1995.g. dobili rat još kako bi se u “mešali“ 

u borbi protiv hrvatskog nacionalizma. O Istanbulskoj konvenciji i rodnoj 

ideologiji HAZU će jasno i odgovorno iznijeti svoj stav krajem 2099. ili nešto 

kasnije. Ako bude ranije, siguran sam da će ovi akademici s Kusićem na čelu 

svesrdno podržati uvođenje rodne ideologije. 

 

Zanimljiva mi je, poslije Zaključaka Plenkovićeve komisije što će biti s mojom 

knjigo „Dnevnik u znaku 'Za dom spremni'“. Povodom predstavljanja iste dobio 

sam iz Ureda Predsjednice RH slijedeći dopis: 
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Na kraju, draga gđo Dugeč, vjerojatno će Vas zanimati što je naš poznati 

znanstvenik dr. Davor Pavuna jučer govorio o „Prvom Pečarićevom poučku“: 

https://kamenjar.com/dr-davor-pavuna-spektakularni-intervju/  

 

S poštovanjem, 

Vaš 

Josip Pečarić 
 

 

 

 
4 

  

 
4[1][1] Riječ je o knjizi "Među nakotom zloduha". 

https://kamenjar.com/dr-davor-pavuna-spektakularni-intervju/
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5MIROV KOMENTAR MACANOVOG E-MAILA 
 

Miro mi je poslao svoje komentare Macanovog e-maila o ZDS. 

I Miro na kraju komentira i napade na Thompsona. Ja bih vas ipak na početku 

ovog teksta podsjetio na moj komentar o Thompsonu i predstavljanju knjiga o 

generalu Praljku u Varaždinu: 

Nedavno smo u Varaždinu predstavljali knjige o generalu Praljku (HDZ-ovaca 

nije bilo). Jedan branitelj koji je u Domovinskom ratu radio na registriranju 

dragovoljaca za HV ispričao mi je kako ih u tom gradu nije bilo. Sve do pojave 

Thompsoma i Bojne Čavoglave. Onda su u redovima čekali da se prijave da brane 

Domovinu! I zato je Thompson kriv, zar ne. I zato im smeta ZDS, zar ne? 

Meni je ovo itekako važan podatak i sigurno bi na nekim hrvatskim studijima bila 

izvrsna tema za proučavanje tj. istraživanje i po drugim gradovima. 

Tako bi napadi na Thompsona pomogli da istražimo i taj dio Domovinskog rata 

jer je očito zasluga Thompsona u pobjedi nad fašističkim agresorom još veća iako 

smo i do sada znali da je velika. 

Hodak komentira i pokušaj zabrane njegovog koncerta u Kostreni i reagiranja 

srpskih slugu kada to nije uspjelo: 

Dana 27. travnja Thompson pjeva u Kostreni. Komentari na fejsu dokaz su da je 

teorija evolucije čvrsta k’o armirani beton. Tihana Tomičić je zaprepaštena. Od 

kuda ustašoidni Thompson? Gde je Bora Čorba? Kratko i jasno artikulira svoj 

stav: “Mene je sram!“ Nije sama. Damir Car: “Bome i mene…“ Dejan Ristić: “I 

mene je sram!“ Bojan Vragović: “Zakaj? Pa Kvarner i Rijeka nisu cijepljeni od 

idiota… neka slušaju ako žele“. I tako se razplesale delije nasred zemlje Hrvatske. 

Toliko akumulirane i destilirane mržnje jugo zombija zbog koncerta jednog 

hrvatskog dragovoljca. U svakom slučaju dobro i poželjno za farmaceutsku 

industriju. Tablete za čireve na želudcu idu k’o alva. Puna je Hrvatska raznih 

takvih Tihana, Dejana, Bojana i Pofuka koji nas uvjeravaju kroz svoje medije da 

smo obični sirovi nacionalisti. 

http://www.7dnevno.hr/kolumnisti/tko-god-neoprezno-izade-na-cistinu-sa-

svojim-zatucanim-stavovima-odmah-iz-prvog-grmlja-izlaze-the-walking-dead-

ili-zivi-mrtvaci/  

A u Kostreni su branitelji ponovno nagradili branitelja u ratu i miru Marka 

Perkovića Thompsona. O tome pogledajte u jučerašnjoj Bujici u kojoj je bio gost 

Australski Hrvat i veliki hrvatski slikar Charles Bilich  

 

https://kamenjar.com/charles-billich-ne-cudi-me-sto-su-htjeli-zabraniti-koncert-

komunisti-u-rijeci-vladaju-od-45-godine-zato-sam-i-napustio-jugoslaviju 

(Inače Bilich je autor korica za moju knjigu „Serbian mith about Jasenovac“). 

https://narod.hr/kultura/video-pogledajte-thompsonov-koncert-u-kostreni-

stvarno-je-zapalio-atmosferu-istice-citatelj-narod-hr-a  

Što se tiče g. Macana dovoljno je pogledati samo njegov stav o Bleiburgu: 

 
5[1][1] Riječ je o knjizi "Među nakotom zloduha". 

http://www.7dnevno.hr/kolumnisti/tko-god-neoprezno-izade-na-cistinu-sa-svojim-zatucanim-stavovima-odmah-iz-prvog-grmlja-izlaze-the-walking-dead-ili-zivi-mrtvaci/
http://www.7dnevno.hr/kolumnisti/tko-god-neoprezno-izade-na-cistinu-sa-svojim-zatucanim-stavovima-odmah-iz-prvog-grmlja-izlaze-the-walking-dead-ili-zivi-mrtvaci/
http://www.7dnevno.hr/kolumnisti/tko-god-neoprezno-izade-na-cistinu-sa-svojim-zatucanim-stavovima-odmah-iz-prvog-grmlja-izlaze-the-walking-dead-ili-zivi-mrtvaci/
https://kamenjar.com/charles-billich-ne-cudi-me-sto-su-htjeli-zabraniti-koncert-komunisti-u-rijeci-vladaju-od-45-godine-zato-sam-i-napustio-jugoslaviju/
https://kamenjar.com/charles-billich-ne-cudi-me-sto-su-htjeli-zabraniti-koncert-komunisti-u-rijeci-vladaju-od-45-godine-zato-sam-i-napustio-jugoslaviju/
https://narod.hr/kultura/video-pogledajte-thompsonov-koncert-u-kostreni-stvarno-je-zapalio-atmosferu-istice-citatelj-narod-hr-a
https://narod.hr/kultura/video-pogledajte-thompsonov-koncert-u-kostreni-stvarno-je-zapalio-atmosferu-istice-citatelj-narod-hr-a
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PREMIJEROVOM SAVJETNIKU SU LJUDI KOJI DOLAZE NA BLEIBURG 

– NEOFAŠISTI, A KOMEMORACIJA NAJVEĆI NEOFAŠISTIČKI SKUP 

https://narod.hr/hrvatska/premijerovom-savjetniku-ljudi-dolaze-bleiburg-

neofasisti-a-komemoracija-najveci-neofasisticki-skup  

To puno kaže o njemu i o Premijeru kojima su takvi savjetnici, zar ne? 

Ali vas zanima što mi piše Miro. Već ste naučili da su njegovi komentari sjajni, 

zar ne? Evo ih: 

  

Naslov:  Re: Fwd: Re: Fwd: RE: Hochwürdigster Herr Diözesanbischof, 

Datum:  Tue, 1 May 2018 00:09:40 +0200 

Šalje:  Miro B... 

Prima:  Josip Pecaric <pecaric@element.hr> 

 

Lijepi pozdrav! Macanov e-mail kojeg ste poslali potaknuo me da se osvrnem na 

nešto s čime već dulje vrijeme očito svi imamo probleme. Tuđman, Šeks, Ustav i 

ZDS. 

 

Često se spominju krivotvorine da je Tuđman bio protiv "za dom spremni". Iako 

nikada nije komentirao javno taj uzvik, barem koliko ja znam, dobro je podsjetiti 

se nekih Tuđmanovih riječi i poslije toga zbrojiti 2 i 2 .. 

 

1) "Zaboravljeni" Tuđmanov intervju za katolički list MI, iz 1992., odmah nakon 

osamostaljenja. Pogledajte što je govorio o NDH i fašizmu u njoj u usporedbi s 

drugim zemljama. Tuđman je uvijek genijalan i aktualan, pa ga najtoplije  

preporučam. https://biramdobro.com/zaboravljeni-intervju-s-prvim-hrvatskim-

predsjednikom-franjom-tudmanom/ 

  

2) Ovdje se mogu naći neke izjave Tuđmana, no meni je posebno važna ona o 

NDH koja je prenesena samo djelomično:  

https://www.vecernji.hr/vijesti/hdz-je-centar-i-dok-sam-ziv-necu-dopustiti-

klerikalizaciju-1168657 

Zato ju u nastavku prenosim u malo duljem obliku kako je objavljena u Hrvatskom 

tjedniku 02.11.2017., str.9, isječak iz Šeksove knjige Državni udar (prvi dio), str. 

388: 

"Gospodo, budimo realni. Mi smo se našli u borbi za hrvatsku državu i mi smo 

bili oslonjeni i morali smo biti oslonjeni prije svega na te elemente hrvatstva koji 

su stradali u NDH, koji su bili povezani s NDH i to je bila većina hrvatskoga 

naroda. Htjeli mi to ili ne, to je bila većina hrvatskoga naroda! I bez tog elementa 

ne bismo bili izdvojili Hrvatsku. A to je s jedne strane jasno da smo tu samostalnu 

Hrvatsku morali uspostavljati na tradicijama antifašizma jer nas taj svijet ne bi 

priznao. To ni jedni ni drugi u HDZ-u, ni ovdje neki za ovim stolom, i u javnosti 

nisu dovoljno bili svjesni toga, da smo mi u takvom položaju i da smo zapravo 

time uspjeli..." 

  

https://narod.hr/hrvatska/premijerovom-savjetniku-ljudi-dolaze-bleiburg-neofasisti-a-komemoracija-najveci-neofasisticki-skup
https://narod.hr/hrvatska/premijerovom-savjetniku-ljudi-dolaze-bleiburg-neofasisti-a-komemoracija-najveci-neofasisticki-skup
mailto:pecaric@element.hr
https://biramdobro.com/zaboravljeni-intervju-s-prvim-hrvatskim-predsjednikom-franjom-tudmanom/
https://biramdobro.com/zaboravljeni-intervju-s-prvim-hrvatskim-predsjednikom-franjom-tudmanom/
https://www.vecernji.hr/vijesti/hdz-je-centar-i-dok-sam-ziv-necu-dopustiti-klerikalizaciju-1168657
https://www.vecernji.hr/vijesti/hdz-je-centar-i-dok-sam-ziv-necu-dopustiti-klerikalizaciju-1168657
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3) Video, Tuđman kod Bolkovića 1992. Ovo se često zlorabi kako bi se pokazalo 

da je Tuđman bio protiv "za dom spremni".  

https://www.youtube.com/watch?v=3Do1nY3JcHk Međutim ako znamo 

kontekst ovoga i imamo na umu da je to javni nastup, jasno je da se ovdje radi o 

ustaškim uniformama koje su se pojavljivale u tek mladoj hrvatskoj vojsci. 

Logična je i takva pojava, jer nakon što 45 godina nismo imali državu koja nam 

je ukinuta (objasnit ću u idućoj točki), ljudi su tada imali uspomenu na jedinu 

slobodnu Hrvatsku koju su znali a to je bila NDH. Zanimljivo, protivnici RH bili 

su isti kao i protivnici NDH - Beograd, partizani, četnici, socijalisti, liberali, što i 

sam Tuđman potvrđuje (pogledati poveznicu iz točke 2 na Večernji list). Ispričao 

mi je jedan čovjek koji je bio 90-ih na predstavljanju Bobetkove knjige, da je 

general Bobetko rekao da je RH neželjeno čedo. No, to smo i tako znali, ali lijepo 

je dobiti potvrdu iz tako visokopozicioniranog izvora. 

 

4) Bujica 11.04.2014., Ante Đapić priča jednu zgodu s Tuđmanom po pitanju za 

dom spremnog Pavelića. Između redaka može se zaključiti kakva je bila situacija 

i kakav je Tuđman stav imao. https://youtu.be/Aa5YF1zb6ss?t=46m23s Tuđman 

je bio za ostvarenje ideala onih mladića koji su ginuli sa "za dom spremni" na 

usnama. 

 

5) Šeks je izjavio, i to mislim baš kod Bujaneca, da je "Za dom spremni" izraz 

HOS-ovog čistog domoljublja. Sjećam se da su prenijeli brojni portali, ali ne mogu 

naći snimku. Ipak pronašao sam tu izjavu u pisanom obliku: 

http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/seks-hos-je-bila-najhrabrija-i-najelitnija-

postrojba-a-za-dom-spremni-je-izraz-njihovog-cistog-domoljublja-134526/ 

 

6) Uvijek se priča vraća na NDH, pa valja postaviti jednostavno pitanje. Ovdje 

vidimo kovani novac iz 1934. Na prednjoj strani je ustaški simbol, a na poleđini 

piše "ZA NEZAVISNU DRŽAVU HRVATSKU". Ako su ovi 1934. već izdavali 

promotivni novac za NDH, kakve veze sa idejom uspostave NDH imaju fašisti i 

nacisti? Gdje je tada bio Mussolini, a još više i važnije, gdje je bio Hitler? On je 

bio tek u usponu na vlast. Zašto kažem da je Hitler važniji? Zato jer nam stalno 

nameću da smo uspostavljeni voljom fašista i da je to bila fašistička država. 

Zapravo to sigurno nije točno, jer fašisti (Italija) su bili za okupaciju NDH u svojoj 

interesnoj zoni, a ne za njenu samostalnost i cjelovitost. A ni nacisti (Njemačka) 

nisu bili za njenu samostalnost sve do travnja 1941. Kako je to primijetio Tuđman 

90-ih (v. točku 2) : nema socijalističke i liberalne (dakle ljevičarske) stranke koja 

je za uspostavu RH. A čini se da ni 50 godina ranije nacionalsocijalisti, 

internacionalsocijalisti, kao ni fašisti nisu bili za uspostavu NDH. (Vođa fašista 

također je u duši socijalist, a to je jedno vrijeme bio i u praksi, kao i njegov otac. 

I Mussolini i Hitler su ljevičari, iako nam komunisti stalno sugeriraju da su to 

ekstremni desničari). Tek nakon što je Jugoslavija uvela rasne odredbe 1940. i 

pristupila Trojnom paktu (Hitleru) 25.3.1941. uz pristanak Mačeka i hrvatskih i 

slovenskih predstavnika, pa nakon što je to propalo zbog puča, tek tada Njemačka 

https://www.youtube.com/watch?v=3Do1nY3JcHk
https://youtu.be/Aa5YF1zb6ss?t=42m32s
http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/seks-hos-je-bila-najhrabrija-i-najelitnija-postrojba-a-za-dom-spremni-je-izraz-njihovog-cistog-domoljublja-134526/
http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/seks-hos-je-bila-najhrabrija-i-najelitnija-postrojba-a-za-dom-spremni-je-izraz-njihovog-cistog-domoljublja-134526/
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nudi Hrvatskoj biti oslonac. Ako mali narod hoće samostalnost, mora dobiti 

naklonost neke velike države. Sve zemlje oko nas već su bile saveznice Njemačke, 

a Italija je prema službenoj povijesti već imala 30 divizija na našem Jadranu (oko 

200-300 tisuća vojnika, koliko mi niti u Oluji '95. nismo imali), pa se logično 

postavlja pitanje što bi ovi lumeni učinili da su eto baš oni imali priliku voditi 

goloruk narod 1941. nakon raspada Jugoslavije i uz konstantne napade četnika i 

ostataka vojske Kraljevine Jugoslavije? Seljačku bunu po uzoru na Matiju 

Gubeca? Koliko bi trajala ta Hrvatska, bez ikakvog poštenog oružja i neformirane 

vojske? Koliko bi trajao taj narod kad vidimo da smo imali posla s manijacima 

daleko većim od srpskih, koji su za odmazdu znali spaliti cijela sela, sravniti 

gradove, pregaziti države, i koji su paralelno ratovali na više kontinenata? To su 

malo veći "igrači" od naših agresivnih susjeda. No kakve veze ideja i borba za 

NDH uz pozdrav "za dom spremni" ima sa svime time? 

 

7) Jasenovac, naravno. Zašto su protiv revizije? Većina doktorata su 

revizionističke prirode. Tako povijest napreduje dalje. Revizija, revizija, revizija. 

Netko nešto iskopa, napiše, no pronađu se i novi dokazi i argumenti koji bacaju 

novo svjetlo. No, ako se sruši Jasenovac, što im preostaje od hrvatske i ustaške 

genocidnosti? Narod je bio uz NDH. Čak i da je istina sve što o Jasenovcu govore, 

narod o tome nije znao ništa, niti je mogao znati. Jer se nije moglo govoriti. Onaj 

dio naroda koji je "znao", znao je iz komunističkih izvora. A komunistički izvori 

govorili su o više stotina tisuća žrtava još sredinom rata, iako danas znamo da ih 

toliko nije ni prošlo kroz logor. I takvi su na žalost pobijedili. No, ako se iskorijeni 

taj mit, a vidim da se uspješno raspada, što im preostaje? Gdje je taj zločin i 

genocidnost? Ostaje samo na papiru u rasnim zakonima. Rasni zakoni pak nisu 

ono za što ih se predstavlja, i to je jasno svakome tko ih je pročitao. Imala ih je i 

Jugoslavija pa ih to ne smeta. Imali su ih i zapadni saveznici pa ih to ne smeta. 

Zapadne države su do debelo nakon 2.svjetskog rata bile i službeno rasističke. A 

imale su i logore kao Jasenovac, što je uostalom i u SAD-u na suđenju našim 

ljudima koje je Jugoslavija željela pokazano. Ameri su imali logore za Japance na 

Zapadnoj obali, koje su sabrali (sabirni, koncentracijski logor) i potrpali u logore 

iako ovi nisu dizali pobunu protiv SAD-a. Englezi su potrpali Talijane u logore 

isto tako preventivno iako ovi nisu dizali pobunu protiv Engleske. Za Pavelića će 

reći da je kvisling, iako je Pavelić bio prije Quislinga pa stoga jedino Quisling 

može biti Pavelić, a ne obratno. No, Quisling je Hitleru predlagao ujedinjenu 

Europu, zajedničko tržište i zajedničku valutu, predvođenu jakom Njemačkom... 

podsjeća li vas ova ideja na EU i je li EU kvislinška? Nije, naravno. Kvisling je 

rezervni termin ako "fašist" ne poluči željeni učinak. Drugim riječima, ništa 

sporno nema osim tih navodnih rasno i vjerski motiviranih zločina. Kad to padne, 

što im preostaje? 

 

8) Ustav... Nedavno je zagrebački gradski odbor SDP-a (kojeg je godinama vodio 

Bernardić) organizirao antifašistički skup na Trgu žrtava fašizma u Zagrebu. Bili 

su prisutni i bivši predsjednik Josipović, i predsjednik SDP-a Bernardić, dakle šef 
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oporbe... i predstavnici Radničke fronte. Došli su i antifašisti iz Istre. A glavni 

motiv je bilo uklanjanje Trga maršala Tita. Donijeli su i zastave - crvene sa srpom 

i čekićem, zatim jugoslavenske sa petokrakom, i zastave Radničke fronte. Niti 

jedne hrvatske zastave, službene niti neslužbene. Policija je osiguravala skup. Na 

upite o prekršajima, rekli su da nisu uočili nikakve prekršaje (mislim na simbole). 

Na upit bi li uočili prekršaje da je bilo HOS-ovih zastava, da je bilo transparenata 

"za dom spremni" itd., nisu odgovorili. Ignorirali su upit. Hrvatska spominje 

ZAVNOH u izvorišnim osnovama, ali i odbacuje cijeli taj komunistički sustav. Je 

li onda petokraka protuustavna? Neka se Macan time bavi. U Ustavu RH postoji 

jedan članak na kojeg se svi kolektivno NE žele osvrnuti. Kao da ga preskaču.  

Članak 47. 

Vojna obveza i obrana Republike Hrvatske dužnost je svih za to sposobnih 

državljana. 

Pa dobro, što su radili oni koji su bili "za dom spremni"? 

A i u kontekstu navijanja, u konačnici je uvijek u suštini isto - borba za Hrvatsku. 

30-ih, 40-ih, 90-ih, 2000-ih i danas. Isti uzvik, borba za istu državu, samo je bojno 

polje različito. 

  

9) Što se Macana tiče, imam za njega poruku: Ustavni sud je u presudi Šimuniću 

lagao. Vrhovni sud je lagao. Međunarodni sudovi su lagali. Neki svjedoci (npr. 

Repe) su lagali. Ministar Šprlje je lagao kada je govorio da je zds prekršaj. 

Kusićevo vijeće je totalno irelevantno jer u njemu sjede ljudi koje treba suočiti s 

njihovom prošlošću i s prošlošću njihove obitelji. I Jasna Omejec je dala 

skandalozan intervju pun laži i još prijeti da nikakve revizije neće biti - to je 

otvorena borba protiv povijesti kao znanosti! Oni koji se pozivaju na lažiranu 

povijest - lažu. Oni koji pred dokazima viču da neće biti revizije - lažu. Nitko od 

nas nije glup, niti je nekakav fanatik. A nije ni Macan glup. Postoji istina i postoji 

laž, i svi mi na obje strane jako dobro znamo što je to. Macan se samo treba 

odlučiti hoće li se boriti za istinu, ili mu je draža laž koja će prije ili kasnije 

propasti? Ne citira Macan Kusićevo vijeće zato jer smatra da je vijeće reklo istinu, 

nego zato jer mu ta verzija priče odgovara. A za istinu ga boli briga. On zna što bi 

htio da je istina, i to je to. I to će ponavljati, ma koliko nelogično bilo i ma kakve 

mu argumente servirali. Tko ima obrazovanje i pogledao je što piše u Ustavu i 

iskreno misli da je ZDS protuustavan, taj je ili nezanalica, ili budala. Brine me 

količina takvih u pravnom sustavu. 

Druže Macan, ako su Šeks i Tuđman izjavljivali ovo što su izjavljivali, kako 90-

ih Tuđman tako i Šeks debelo u 21.stoljeću, a oni obojica stoje iza Ustava RH, 

onda to znači da nemate pojma o čemu pričate. Uostalom, Bojna Čavoglave izvodi 

se javno mislim od Stare godine 1991. I Tuđman baš ništa protiv toga nije imao 

za reći? Ni protiv svih mogućih ceremonija HOS-a? I još ih uvrsti u zakon o 

braniteljima? Pa jao, Macane, katastrofalna su vam tumačenja. Nekome možda 

zvuče zgodno, ali kad ih se pokuša staviti u kontekst događaja, ne drži vodu. 

Površnost. 
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10) S obzirom da već unaprijed znamo da će sve to biti proglašeno ustaškim i kako 

je reklo vijeće i Jasna Omejec - "prima facie simbol mržnje" - najbolji odgovor 

dao im je Thompson: nije nešto loše zato što je ustaško, i nije sve ustaško loše (ne 

sjećam se doslovnog citata, ali ovo je smisao izrečenog). Uostalom, kad govorimo 

o partizanima i komunistima, onda oni rado potežu taj argument. Vrijedi li i za 

suprotnu stranu? Rekao je istinu, svidjelo se kome to ili ne. No njima silno smeta 

da se kaže jedna važna stvar: ustaše su bili domoljubi, partizani nisu. Onaj tko 

pjeva pjesmicu "Oj Staljine, ti narodni Bože, bez tebe se živjeti ne može" 

jednostavno nije domoljub nego se bori za neke druge interese. Što se tiče 

očekivane floskule "zločini nisu domoljublje" treba reći dvije stvari: prvo istražite 

Jasenovac lopatom, a popise analizirajte računalno, a drugo, i domoljubi su 

sposobni u ime domoljublja počiniti zločine. Uostalom, partizani i četnici su ih 

sve skupa nadmašili pa nitko ne radi probleme oko njihovih simbola. Dakle, 

nemojte o zločinima ako niste iskreni. 

 

Lijepi pozdrav! 

Miro 
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O NAJOGAVNIJIM LJUDIMA 
 

Josip Jović piše: 

Stoljećima su im branili ime, jezik i povijest, otkidali im i cijepali zemlju, 

stoljećima su nad njima vladali stranci. I kad je stvorena samostalna država 

nastavili su im govoriti da su fašisti, razbijali su im spomenike, zatvarali generale, 

zabranjivali pjesme i pjevače, gurali ih tamo gdje ne žele, poprijeko gledali na 

komemoracije nevinim žrtvama, govorili im da su primitivni, nesposobni i 

promašeni, nametali moral koji im je stran i neshvatljiv. 

http://www.hrsvijet.net/index.php/kolumne/76-gost-kolumne/50980-josip-jovic-

hrvatska-je-takvo-sto-prvi-put-vidjela  

A Ivica Šola: 

Uspjeh naše reprezentacije je jednostavan, kao i kod branitelja, igrali su za nešto 

što ih osobno nadilazi, za obitelj, za vjeru i domovinu. 

https://kamenjar.com/ivica-sola-postherojsko-drustvo-i-thompson/  

Zapravo Dalić, Modrić i svi Vatreni su pokazali kako se jedino može odgovoriti 

na sve to. Oni su govorili o Bogu, ponosu svog naroda, o braniteljima. Oni su i 

svojom igrom to pokazali. I osvojili su cijeli svijet.  

Npr. kolega sa sveučilišta Southern Illinois University nam piše: 

Dear Colleagues, 

My warm congratulations for Croatian national football team for their 

accomplishment. I was rooting for them all the way. 

Pokazali su kako oni koji su se prodali onima koji su protiv njihovog naroda, a 

koje Sun Tzu naziva najogavnijim ljudima, zapravo krajnje neuspješnim. 

Najogavniji imaju praktično sve medije i vlast u svojim rukama, a Modrić, Dalić 

i Vatreni sruše sve što su najogavniji godinama uradili. 

Zapravo je izuzetan način kako su ih u potpunosti razgolitili pred cijelim narodom. 

Mato mi piše: Sad tek vidim koliki je doseg Tvoje borbe za Thompsona.  

Da, napisao sam tri knjige o Thompsonovoj borbi protiv najogavnijih. On je bio 

jedini na kojemu su stalno lomili zube. A onda su mu se pridružili Dalić, Modrić 

i svi Vatreni. A sada je uz Dalića, Modrića, Thompsona i Vatrenih skoro cijeli 

narod! 

Jedna kolegica mi piše sva ponosna što je za razliku od sramotnog ponašanja 

Vlasti u Zagrebu, Thompson pjevao u Varaždinu. Zabranjivali Thompsona ili ne 

svi pjevaju njegove pjesme. A kako će to tek biti u Livnu: 

https://narod.hr/sport/stizu-hrvati-iz-hrvatske-i-cijele-herceg-bosne-bit-ce-to-

veliki-spektakl-na-doceku-zlatku-dalicu-u-livnu-izbornik-dobio-i-mural  

I dok mi se do jučer činilo da samo ja pišem o Thompsonu, to sramotno ponašanje 

vlasti i taj bestijalan odnos prema Daliću, Modriću i Vatrenima učinili su da danas 

nema hrvatskog kolumniste koji na piše o Thompsonu.  

Zvonimir Hodak mi je očitao lekciju. Naime poznato je da sam i ja, a i on, često 

upozoravao na „hrabre“ srpske ratnike – zečeve. Međutim, Hodak u najnovijoj 

kolumni govori i o ovim najogavnijim ljudima u RH kao o zečevima. 

http://7dnevno.hr/kolumnisti/smrt-fasizmu-a-oko-nas-sve-sami-fasisti/  

http://www.hrsvijet.net/index.php/kolumne/76-gost-kolumne/50980-josip-jovic-hrvatska-je-takvo-sto-prvi-put-vidjela
http://www.hrsvijet.net/index.php/kolumne/76-gost-kolumne/50980-josip-jovic-hrvatska-je-takvo-sto-prvi-put-vidjela
https://kamenjar.com/ivica-sola-postherojsko-drustvo-i-thompson/
https://narod.hr/sport/stizu-hrvati-iz-hrvatske-i-cijele-herceg-bosne-bit-ce-to-veliki-spektakl-na-doceku-zlatku-dalicu-u-livnu-izbornik-dobio-i-mural
https://narod.hr/sport/stizu-hrvati-iz-hrvatske-i-cijele-herceg-bosne-bit-ce-to-veliki-spektakl-na-doceku-zlatku-dalicu-u-livnu-izbornik-dobio-i-mural
http://7dnevno.hr/kolumnisti/smrt-fasizmu-a-oko-nas-sve-sami-fasisti/
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Doista kako sam mogao srpske „junačine“ nazivati zečevima, a zaboraviti na 

srpske sluge u RH? 

Hodak im poručuje: 

A sad bi se 90 posto nas koji smo za Vatrene i Thompsona trebali ujediniti s 10 

posto orjunaša, udbomlata, jugonostalgičara… samo zato jer su oni metastazirali 

u sve pisane i elektroničke medije pa ih propale političarke uvažavaju vjerujući 

valjda kako će im se tako preliti malo njihove moći. Malo sutra. Dugo, dugo i 

uzaludno će to čekati. Uostalom, crknut ćemo mi, ali crknut ćete i vi… s time da 

smo mi već sad apsolutni pobjednici. 

Doista pa tko bi želio biti s najogavnijima? Ali u tom Hodakovom tekstu ima nešto 

što ih itekako zabrinjava. Znamo da je Tuđman govorio o 20 posto takvih, Hodak 

je do nedavno spominjao i 30 posto. A sada vidimo da su Dalić, Modrić, 

Thompson i Vatreni tu brojku smanjili na 10 posto. Ako ih je i toliko, jer neki 

spominju pet posto! Pa već internetom kruži lista onih koji pišu ( pišaju ) za strane 

medije i stvaraju sliku o nama. 

Zapravo najogavnijima nije bilo lako. Svi su govorili da se vlast treba ugledati na 

Vatrene. A na vlasti je HDZ. Ipak je to Tuđmanova stranka. Što ako Plenković 

posluša. Odnos prema Thompsonu i Vatrenima na dočeku u Zagrebu pokazao je 

najogavnijima da mogu nastaviti s dosadašnjom politikom. 

Ali sluša ih samo 5-10 posto ljudi. Mladi pjevaju Thompsonove pjesme. Davno 

sam komentirao kako ih Thompson na taj način nauči više o domoljublju od 

cijelog hrvatskog školstva. Sjetite se da nas je Glavni tajnik Akademije prozivao 

u Saboru zbog Peticije ZDS kojom smo branili Thompsona, i sl.  

Plenkoviću ostaje samo Velika koalicija. Pa neka traje dok traje. Valjda su zbog 

naslova jučer u narod.hr dali dobar dio mog intervjua uoči konferencije MIA 

2018: 

https://narod.hr/hrvatska/josip-pecaric-prakticno-imamo-veliku-koaliciju  

Plenković može imati veliki problem u Predsjednici. Ovisno o tome kako ona 

odgovori na pitanje koje joj je izravno postavio Marko Ljubić: 

https://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/m-ljubic/29900-m-ljubic-predsjednice-

vrijeme-je-zagrliti-thompsona-pred-svojim-narodom-i-cijelim-svijetom.html  

Mene i osobno zanima njen odgovor jer smo s Pantovčaka imali različite 

„vjetrove“ i kada je bio u pitanju pozdrav ZDS, a i moja konferencija (vidi sliku). 

 

Josip Pečarić 

  

https://narod.hr/hrvatska/josip-pecaric-prakticno-imamo-veliku-koaliciju
https://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/m-ljubic/29900-m-ljubic-predsjednice-vrijeme-je-zagrliti-thompsona-pred-svojim-narodom-i-cijelim-svijetom.html
https://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/m-ljubic/29900-m-ljubic-predsjednice-vrijeme-je-zagrliti-thompsona-pred-svojim-narodom-i-cijelim-svijetom.html
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AKADEMIK PEČARIĆ: THOMPSON JE NAJAVIO 

‘HRVATSKI GENOCID’ – JASNO JE KOLIKO JE 

VELIK THOMPSONOV ZNAČAJ 
 

„Ne zaboravimo da je Thompson u svojim pjesmama predvidio kakav će biti kraj 

Domovinskog rata. A to je razlog više za mržnju prema njemu. O tom kraju rata 

sam i napisao knjigu: Hrvatski genocid – Napravili zečeve od Srba”, naglasio je 

akademik Josip Pečarić tijekom predstavljanja svoje knjige „Thompson – 

Pjesmom za Hrvatsku“ u Tisnom. 

> Akademik Pečarić SDP-ovom načelniku Klarinu: ‘Nevjerojatno je da Vam 

smeta predstavljanje knjige o Thompsonu – provodite li Memorandum 

SANU 2?’ 

Govor akademika Pečarića s predstavljanja knjige prenosimo u cijelosti: 

 

Dopustite mi da vas sve lijepo pozdravim i zahvalim se don Lazaru Čibariću što 

je omogućio predstavljanje knjige „Thompson – Pjesmom za Hrvatsku“ u dvorištu 

župne kuće. Zahvaljujem se i predsjedniku HAZUDD-a dr. sc. Josipu Stjepandiću 

na izvrsnom predstavljanju. Koliko nas dvojica slično mislimo pokazalo se već 

jučer na predstavljanju u Kaštel Sućurcu u svetištu Gospe na Hladi jer smo obojica 

govorili na temu Branitelji Hrvatskih Vrjednota. Moj govor se već može naći na 

portalu Hrvatsko nebo: 

http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2018/08/06/akademik-josip-pecaric-

branitelji-hrvatskih-vrjednota-govor-na-predstavljanju-u-kastel-sucurcu/ 

> Na Thompsonovom koncertu 0,008% ljudi privedeno zbog nedozvoljenih 

simbola, a mediji prenose kao glavnu vijest 

Zapravo su prostori Crkve u Hrvata najbolja mjesta gdje se može predstaviti 

knjiga o Thompsonu, jer Thompson pjeva o onim vrjednotama o kojima nas uči 

Crkva: Ljubav prema Bogu, Domovini, Braniteljima, Obitelji, Ponosu… Zapravo 

možemo shvatiti ovdašnjeg načelnika da je nadoknađujući nedostatke u svom 

obrazovanju kroz čitanje naših tekstova to i razumio pa je zato ‘preporučio’ da se 

ovo predstavljanje održi ovdje. U svom komentaru poslanom i njemu izrazio sam 

svoje zadovoljstvo što se on tako dodatno ‘vaspitava’ i ‘zamjerio’ kolumnisti 

Zdravku Piliću što mu se zbog toga narugao u kolumni Tišnjanima ne treba 

Google. Imaju načelnika! 

https://sibenski.slobodnadalmacija.hr/kolumne/govoreci-

otvoreno/clanak/id/558869/tisnjanima-ne-treba-google-imaju-nacelnika 

Sjetimo se samo prošlogodišnjeg obrazloženja našeg Načelnika kada je jednom 

naveo kao razlog antifašizam, a drugi put popravak kino dvorane i tako uveo u 

politički govor sjajnu definiciju antifašizma u RH: Antifašizam je isto što i 

popravak kino dvorane! Sjajno, zar ne? 

Danas sam odlučio da naglasak mog govora bude THOMPSON JE NAJAVIO 

‘HRVATSKI GENOCID’. I o tome sam govorio u Svetištu Gospe na Hladi: 

„Ne zaboravimo da je Thompson u svojim pjesmama predvidio kakav će biti kraj 

Domovinskog rata. A to je razlog više za mržnju prema njemu. O tome kraju rata 

https://narod.hr/hrvatska/akademik-pecaric-sdp-ovom-nacelniku-klarinu-nevjerojatno-je-da-vam-smeta-predstavljanje-knjige-o-thompsonu-provodite-li-memorandum-sanu-2
https://narod.hr/hrvatska/akademik-pecaric-sdp-ovom-nacelniku-klarinu-nevjerojatno-je-da-vam-smeta-predstavljanje-knjige-o-thompsonu-provodite-li-memorandum-sanu-2
https://narod.hr/hrvatska/akademik-pecaric-sdp-ovom-nacelniku-klarinu-nevjerojatno-je-da-vam-smeta-predstavljanje-knjige-o-thompsonu-provodite-li-memorandum-sanu-2
http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2018/08/06/akademik-josip-pecaric-branitelji-hrvatskih-vrjednota-govor-na-predstavljanju-u-kastel-sucurcu/
http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2018/08/06/akademik-josip-pecaric-branitelji-hrvatskih-vrjednota-govor-na-predstavljanju-u-kastel-sucurcu/
https://narod.hr/hrvatska/na-thompsonovom-koncertu-0-008-ljudi-privedeno-zbog-nedozvoljenih-simbola-a-mediji-prenose-kao-glavnu-vijest
https://narod.hr/hrvatska/na-thompsonovom-koncertu-0-008-ljudi-privedeno-zbog-nedozvoljenih-simbola-a-mediji-prenose-kao-glavnu-vijest
https://sibenski.slobodnadalmacija.hr/kolumne/govoreci-otvoreno/clanak/id/558869/tisnjanima-ne-treba-google-imaju-nacelnika
https://sibenski.slobodnadalmacija.hr/kolumne/govoreci-otvoreno/clanak/id/558869/tisnjanima-ne-treba-google-imaju-nacelnika
https://sibenski.slobodnadalmacija.hr/kolumne/govoreci-otvoreno/clanak/id/558869/tisnjanima-ne-treba-google-imaju-nacelnika
https://sibenski.slobodnadalmacija.hr/kolumne/govoreci-otvoreno/clanak/id/558869/tisnjanima-ne-treba-google-imaju-nacelnika
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sam i napisao knjigu: Hrvatski genocid – Napravili zečeve od Srba. Vidi i danas 

čestitku na portalu dragovoljac.com: 

Sretan vam 5. kolovoza, dan kada smo od Srba napravili zečeve 

Podsjećam vas da se radi o parafraziranju riječi Slobodana Miloševića izrečenih 

tjedan dana poslije „Oluje“ kada je za srpsku vojsku rekao da su pobjegli kao 

zečevi. Glavni tajnik HAZU odbio je poslati pozive na predstavljanje te moje 

nepodobne knjige. Zar netko smije rugati se drugu Miloševiću. A to je doista 

strašno, zar ne? Zato me je čovjek prozivao i u Hrvatskom Saboru zbog Peticije 

ZDS kojom smo svojevremeno branili Thompsona i „Bojnu Čavoglave“. 

> Thompson pravomoćno oslobođen za izvođenje “Bojne Čavoglave” s 

pozdravom “Za dom spremni” 

Možda je malo nezgodno da na ovom mjestu govorim o tome kako se nekome 

treba rugati. Ali Bog nije bez razloga stvorio glupane, zar ne? 

Knjiga koju danas predstavljamo treća je moja knjiga o Thompsonu. Sam 

Thompson kaže da sam ga branio više nego što je on branio samoga sebe. To je 

ponovio i nedavno na međunarodnoj matematičkoj konferenciji povodom mog 

70-og rođendana koja se održala u Zagrebu od 4.-8. srpnja kada je bio gost (uz 

Stanka Šarića i Dražena Žanka). Posebnost ove konferencije bila je i to što je ona 

blagoslovljena na samom otvaranju. A blagoslovio ju je i govorio o mom 

domoljubnom radu biskup dr. Vlado Košić. 

> Biskup Košić blagoslovio konferenciju u čast akademika Pečarića: ‘Upoznao 

sam ga kao hrabrog domoljuba, zaljubljenika u Hrvatsku’ 

A zapravo sam samo prepoznao da Thompsona napadaju zbog toga što je svih 

ovih godina bio brana pred nasrtajima na hrvatske vrjednote. Isto kao i biskupa 

Košića. Zato je meni danas srce i svima ali i u Glini gdje na proslavi Dana pobjede 

i domovinske zahvalnosti i Dana hrvatskih branitelja sudjeluju i biskup Košić i 

Marko Perković Thompson – istinski branitelji hrvatskih vrjednota!“ 

Da, mogli ste sinoć pratiti prijenos iz Gline: 

„Oko 23,15 Thompson je izašao na pozornicu i otvorio koncert izvedbom 

Čavoglava. Tijekom izvođenja ‘Maranathe’ na pozornici mu se pridružio i sisački 

biskup msgr. Vlado Košić dobivši ovacije publike.“ 

https://narod.hr/kultura/pratite-uzivo-proslava-dana-domovinske-zahvalnosti-u-

glini-nastup-m-p-thompsona  

> (VIDEO, FOTO) Thompson pred tisućama ljudi zapjevao Bojnu Čavoglave : 

‘Odavde šaljemo poruke ljubavi, zajedništva’ 

S pravom je moje srce bilo i tamo, zar ne? 

A Thompson je sudjelovao u oslobađanju Knina: 

https://narod.hr/hrvatska/thompson-porucio-iz-gline-na-danasnji-dan-sam-usao-

u-knin-kao-pripadnik-242-brigade-hv-bilo-je-to-casno  

> Thompson poručio iz Gline: ‘Na današnji dan sam ušao u Knin kao pripadnik 

142. brigade HV, bilo je to časno’ 

A o Thompsonu, Miloševićevih riječi o zečevima i ‘hrvatskom genocidu’ pisao je 

danas u svojoj kolumni sjajni hrvatski kolumnist Zvonimir Hodak u 7Dnevno: 

https://narod.hr/hrvatska/thompson-pravomocno-osloboden-izvodenje-bojne-cavoglave-s-pozdravom-dom-spremni
https://narod.hr/hrvatska/thompson-pravomocno-osloboden-izvodenje-bojne-cavoglave-s-pozdravom-dom-spremni
https://narod.hr/kultura/biskup-kosic-blagoslovio-konferenciju-u-cast-akademika-pecarica-upoznao-sam-ga-kao-hrabrog-domoljuba-zaljubljenika-u-hrvatsku
https://narod.hr/kultura/biskup-kosic-blagoslovio-konferenciju-u-cast-akademika-pecarica-upoznao-sam-ga-kao-hrabrog-domoljuba-zaljubljenika-u-hrvatsku
https://narod.hr/kultura/pratite-uzivo-proslava-dana-domovinske-zahvalnosti-u-glini-nastup-m-p-thompsona
https://narod.hr/kultura/pratite-uzivo-proslava-dana-domovinske-zahvalnosti-u-glini-nastup-m-p-thompsona
https://narod.hr/kultura/pratite-uzivo-proslava-dana-domovinske-zahvalnosti-u-glini-nastup-m-p-thompsona
https://narod.hr/kultura/pratite-uzivo-proslava-dana-domovinske-zahvalnosti-u-glini-nastup-m-p-thompsona
https://narod.hr/hrvatska/thompson-porucio-iz-gline-na-danasnji-dan-sam-usao-u-knin-kao-pripadnik-242-brigade-hv-bilo-je-to-casno
https://narod.hr/hrvatska/thompson-porucio-iz-gline-na-danasnji-dan-sam-usao-u-knin-kao-pripadnik-242-brigade-hv-bilo-je-to-casno
https://narod.hr/hrvatska/thompson-porucio-iz-gline-na-danasnji-dan-sam-usao-u-knin-kao-pripadnik-242-brigade-hv-bilo-je-to-casno
https://narod.hr/hrvatska/thompson-porucio-iz-gline-na-danasnji-dan-sam-usao-u-knin-kao-pripadnik-242-brigade-hv-bilo-je-to-casno
http://7dnevno.hr/kolumnisti/nije-u-soldima-sve-psi-laju-a-hrvatska-karavana-prolazi/
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Nakon srebra iz Moskve i masovnog veselja, smrću Olivera nastupila je masovna 

tuga. Napisao sam na fejsu “pjevač, pjesnik i Hrvat“. 

Ima li uopće potrebe objašnjavati lijevim gnjidama koliko je velik bio pjevač, 

pjesnik i Hrvat… oni to itekako znaju. Tko je od Tomislava Klauškog pa do Ante 

Tomića spomenuo njegovo obećanje da nikada neće pjevati agresoru? No, nije ni 

trebao. Mi ga pamtimo i po toj patriotskoj gesti. Njima je očekivani odlazak dobro 

došao kako bi se još jednom obračunali s Thompsonom. 

… 

> Kolumnist 24sata Tomislav Klauški zlorabio smrt Olivera Dragojevića za 

obračun s Markom Perkovićem Thompsonom 

Ali još uvijek mnogima nije jasan mutni lik Tomislava Klauškog. On kao piše za 

24 sata odnosno 24 časa. Neki možda imaju dojam kako je naš Tomislav samo 

jedan u plejadi lijeve medijske falange. Pogrešno! Tomica je specijalac koji već 

30 godina koliko živi u Hrvatskoj odrađuje specijalne zadatke. … Kaže naš bivši 

Titov pionir: “Sam ton Dalićevih izjava, isključivih i konfliktnih, kojima je branio 

kontraverznog pjevača na tragu su Thompsonovog opusa”. Zašto je MPT 

kontraverzan zna samo progresivac i jugonostalgičar iz 24 sata. Njegov bazični 

cilj je uvijek isti: “Bez Olivera je teško mogla proći i najmanja fešta. 

Thompson je uspio pokvariti najveću feštu zadnjih dvadeset godina“. 

Tu je Klauški prvi puta u pravu. MPT je stvarno uspio pokvariti veselje likovima 

iz mračne jugo-prošlosti i svojim pjesmama te svojim čvrstim i hrvatskim 

nabojem. Thompson u autobusu!!? Koja panika i bijes Klauškog, Denisa Latina, 

a mrak je pao na oči i seljaku Beljaku, ljevičarskim novinarima Anti Tomiću, 

Jurici Pavičiću, Pofuku, Borisu Vlašiću, Vedrani Rudan, Anki partizanki kao i 

Oliveru Frljiću, Žonji, Radi, Teršelički, Dolenčiću… njima je fešta pokvarena. A 

manjina nas od oko 95% veselit će se još godinama. Kao i što ćemo se uvijek 

sjećati Olivera, krhkog i pomalo tužnog i melankoličnog, ali kao čelik čvrstog u 

odluci da agresorima nikada više neće pjevati. Nije u šoldima sve… Psi laju, a 

Hrvatska karavana prolazi…. 

Abraham Lincoln je jednom rekao: “Bolje je šutjeti i biti smatran budalom nego 

progovoriti i odstraniti svaku sumnju.“ 

… 

Činjenica je kako je samo tijekom Oluje bilo ubijeno samo 44 osoba i to tijekom 

ratnih operacija! Više ih danas gine u šumskim požarima. Jedan kanadski časnik, 

neki Lewis MacKenzie, obrađen od HHO, Puhovskog i ekipe izjavio je kako su 

Hrvati tijekom Oluje likvidirali oko 30.000 Srba. 

> Kako je Denis Kuljiš pisao o Oliveru Dragojeviću i Marku Perkoviću 

Thompsonu 

No, Haški se sud zadržao na samo onih 44 ubijena odbivši opservacije naših 

ljevičara kao suprotne utvrđenim činjenicama tijekom postupka. Tako mali broj 

žrtava tijekom najznačajnije hrvatske vojne operacije u povijesti objasnio je nitko 

drugi nego Slobodan Milošević na sjednici Vrhovnog savjeta obrane Jugoslavije, 

14. kolovoza 1995.g.: “Molim vas, šest tisuća Hrvata branilo je Vukovar pola 

godine (Sloba se malo zanio, 1.500 Hrvata je branilo Vukovar tri mjeseca), 

https://narod.hr/hrvatska/kolumnist-24sata-tomislav-klauski-zloupotrijebio-smrt-olivera-dragojevica-za-obracun-s-markom-perkovicem-thompsonom
https://narod.hr/hrvatska/kolumnist-24sata-tomislav-klauski-zloupotrijebio-smrt-olivera-dragojevica-za-obracun-s-markom-perkovicem-thompsonom
https://narod.hr/hrvatska/kako-je-denis-kuljis-pisao-o-oliveru-dragojevicu-i-marku-perkovicu-thompsonu
https://narod.hr/hrvatska/kako-je-denis-kuljis-pisao-o-oliveru-dragojevicu-i-marku-perkovicu-thompsonu
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napadala je cijela Prva armija, avijacija, čudo, sva sila koju je imala JNA, a oni 

nisu obranili Knin, kojemu se može prići samo iz tri pravca; nisu ga mogli braniti 

ni 12 sati…Tamo je palo naređenje da svi izađu iz Krajine istog dana, čak bez 

ostvarenog kontakta s hrvatskom vojskom…takva je odluka, kad su imali sve 

uvjete za obranu izazvala egzodus. Sada to treba biti razlogom da Jugoslavija 

jurne tamo braniti te teritorije, s kojih su oni utekli kao zečevi“. Evo odgovora 

zašto je u Oluji poginulo tako malo okupatora. Jer su se okupatori preko noći 

pretvorili u zečeve! 10. siječnja 2014.g. ovu izjavu Slobe komentirao je u 7 Dnevno 

akademik Josip Pečarić: “Drugim riječima, Milošević doista govori o nečemu 

stravičnom: HV je u Oluji od Srba napravila zečeve. Zar je ikada i igdje u povijesti 

napravljen veći i gori genocid od toga? Napraviti od ljudi zečeve! Strašno, zar 

ne? A kako je tek našim srpskim slugama. Od srpskih slugu odjednom postaše 

sluge zečevima… Možda je i dobro što se dr. Tuđman nije vodio biblijskim 

načelom “Oko za oko…“ 

Mahatma Gandhi je lijepo rekao: “Oko za oko i na kraju će cijeli svijet ostati 

slijep.“ 

Po tko zna koji put oduševila me Francuska. Još od mitske revolucije 1789.g. i 

pada Bastille kad su hrabri ustanici osvojili zloglasni zatvor i oslobodili zatočeni 

narod… pa sve do Marseljeze i predivnih stihova.. ”na oružje građani”, 

”Formirajte svoje bataljone”, ”Koračajmo”, ”Neka nečista krv natopi naše 

brazde!” Kad pročitaš ove predivne stihove Claude Josepha onda je svakom 

progresivnom Hrvatu jasno da treba što prije zabraniti i Thompsona i njegovu 

huškačku “Lijepa li si…“ 

> Filip Hrgović: ‘Thompsonu su razglas ugasili unutarnji neprijatelji koji ne žele 

da Hrvatska diše punim plućima’ 

Da ne zaboravim predivnu epopeju o Bastilli. Kad su se ludo hrabri revolucionari, 

njih oko osam tisuća, probili u nebranjenu tvrđavu i od zatočenog i zvjerski 

mučenog naroda tamo zatekli samo sedmoricu “napaćenih“ koji su tog trena ušli 

u povijest, a da toga nisu ni bili svjesni. Četvorica su bili krivotvoritelji novca, 

dvojica mentalno poremećenih ubojica, a jedan je bio kontrarevolucionarno 

raspoloženi grof koji je bio zatvoren zbog pedofilije. Nigdje ni jednog političkog 

zatvorenika tipa Moša Pijade, Josipa Broza ili Mike Špiljka. Kada nisu pronašli 

“napaćeni i mučeni“ narod revolucionari su se hrabro obračunali s upraviteljem 

Bastille markizom de Launaya odrezavši mu glavu te ušli u hrvatsku povijest koja 

sa zavišću gleda na slavne dane 14. srpnja 1789.g. koji je danas opjevani državni 

praznik u Francuskoj. 

… 

Dana 11.kolovoza u pulskoj Areni očekuje se spektakl. Desničarski krkani odmah 

bi pomislili na Thompsona. E’ nećeš razbojniče! Ne trpi Miletić ustaštvo. ”Lijepa 

li si”… malo sutra. Samo zdrava narodna poezija. Na primjer: “Kreće armija, 

najjača na svetu, kreće armija u osvetu i jednom zauvek armija srpska, i jednom 

zauvek sve će da vas smrska!“ Ti prekrasni Bajagini stihovi, kao nekim 

svemirskim GPS, doveli su ga u Arenu. Dok se Thompson oko rijeke Čikole bavio 

Slobinim zečevima, Bajaga je stvarao poeziju budućnosti. 

https://narod.hr/sport/filip-hrgovic-thompsonu-su-razglas-ugasili-unutarnji-neprijatelji-koji-ne-zele-da-hrvatska-dise-punim-plucima
https://narod.hr/sport/filip-hrgovic-thompsonu-su-razglas-ugasili-unutarnji-neprijatelji-koji-ne-zele-da-hrvatska-dise-punim-plucima
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… 

http://7dnevno.hr/kolumnisti/nije-u-soldima-sve-psi-laju-a-hrvatska-karavana-

prolazi/  

 

Kada tako veliki kolumnist kakav je Hodak posveti veliki dio svoje kolumne 

Thompsonu, a ovih dana su svi vrhunski hrvatski kolumnisti pisali o njemu, onda 

je jasno koliki je velik Thompsonov značaj. S druge strane Hodak često piše o 

Miloševićevim zečevima, pa je i meni opravdanje zašto sam u dva navrata uputio 

zahtjev Hrvatskom saboru da se 5. kolovoz proglasi i ‘danom žalosti zbog 

pravljena zečeva od Srba’ i tako na državnoj razini prizna ‘taj stravičan ‘hrvatski 

genocid’ o čemu piše i Hodak. Odgovor nisam dobio! 

Josip Pečarić 

* Hrvatski matematičar i publicist, akademik Josip Pečarić rođen je u Kotoru, 2. 

rujna 1948. 

Diplomirao je 1972., magistrirao 1975. (oboje elektrotehniku), doktorirao je 

1982. matematičke znanosti disertacijom “Jensenove i povezane nejednakosti” 

(Jensen’s and related inequalities). Redoviti je profesor na Tekstilno-tehnološkom 

fakultetu Sveučilišta u Zagrebu, voditelj seminara “Nejednakosti i primjene” na 

Matematičkom odjelu PMF-a i glavni istraživač istoimenog projekta Republike 

Hrvatske. Osim što je redoviti član HAZU, izvanjski član MANU, aktivni je član 

The New York Academy of Science. Jedan je od vodećih svjetskih stručnjaka u 

području teorije nejednakosti, pa u svjetskim referativnim žurnalima (SAD i 

Njemačka) za njega kažu da je “veliko ime u teoriji nejednakosti”. Jedan je od 

deset svjetskih matematičara čiji broj radova danih na MathSciNet-u prelazi 

brojku 500. Najplodniji je hrvatski znanstvenik s blizu 1200 znanstvenih radova 

iz područja matematike, te preko 40-ak publicističkih knjiga, u kojima se bavi 

temama ključnim za razumijevanje stvaranja hrvatske države. 

** Mišljenja iznesena u kolumnama i komentarima osobna su mišljenja njihovih 

autora i ne odražavaju nužno stavove redakcije portala Narod.hr 

 

Izvor: narod.hr 

 

https://narod.hr/hrvatska/akademik-pecaric-thompson-je-najavio-hrvatski-

genocid-jasno-je-koliki-je-velik-thompsonov-znacaj 

https://kamenjar.com/akademik-pecaric-thompson-je-najavio-hrvatski-genocid/  

 

KOMENTAR. O hrvatskim vrjednotama govore i Dalićeve riječi dane u samom 

naslovu teksta s kamenjar.com: 

https://kamenjar.com/zlatko-dalic-netko-je-sustavno-zatomio-sve-sto-je-bilo-

hrvatsko-i-dodu-22-decka-i-u-mjesec-dana-sve-to-poniste/ 
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http://7dnevno.hr/kolumnisti/nije-u-soldima-sve-psi-laju-a-hrvatska-karavana-prolazi/
https://narod.hr/hrvatska/akademik-pecaric-thompson-je-najavio-hrvatski-genocid-jasno-je-koliki-je-velik-thompsonov-znacaj
https://narod.hr/hrvatska/akademik-pecaric-thompson-je-najavio-hrvatski-genocid-jasno-je-koliki-je-velik-thompsonov-znacaj
https://kamenjar.com/akademik-pecaric-thompson-je-najavio-hrvatski-genocid/
https://kamenjar.com/zlatko-dalic-netko-je-sustavno-zatomio-sve-sto-je-bilo-hrvatsko-i-dodu-22-decka-i-u-mjesec-dana-sve-to-poniste/
https://kamenjar.com/zlatko-dalic-netko-je-sustavno-zatomio-sve-sto-je-bilo-hrvatsko-i-dodu-22-decka-i-u-mjesec-dana-sve-to-poniste/
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PREDSTAVLJANJE LJUBIĆEVE KNJIGE U TISNOM 
 

Dopustite mi da vas na početku sve lijepo pozdravim i zahvalim autoru g. Marku 

Ljubiću i našem župniku don Lazaru Čibariću što su mi omogućili govoriti na 

večerašnjem predstavljanju knjige RASUDBE HRVATSKE DRŽAVNOSTI. 

Na koricama svoje knjige g. Ljubić je izdvojio, uz sjajne komentare biskupa 

Košića i prof. dr. sc. Matka Marušića, i moje riječi: 

"Kolumnist Marko Ljubić u svojim tekstovima, ali i u javnim nastupima, na 

jedinstveni način pokazuje kako se politološka znanost može koristiti u 

objašnjavanju hrvatske zbilje, uočavanju bitnih u odnosu na umjetno i 

manipulativno ponuđene nebitne dvojbe i probleme. On zna tu zbilju predočiti 

širokom krugu čitatelja na način koji je svima razumljiv i blizak. S druge strane 

kako su te raščlambe doista sveobuhvatne i precizne, uvijek sam se pitao zašto on 

nije savjetnik bilo Predsjednice RH bilo u Vladi RH. Njegovi tekstovi i analize 

čine radost i ohrabrenje njegovim čitateljima, mnogim državotvornim Hrvatima, 

pa je nedvojbeno Ljubić jedan od najpopularnijih hrvatskih kolumnista". 

Zapravo organiziranje ovog predstavljanja bila je i obaveza prema Tiščanima i 

zbog tih mojih riječi ali još i više jer je g. Ljubić nedavno spomenut u odgovoru 

g. Načelnika našem župniku: 

„Analizirajući tekstove navedenih autora i onih koji bi predstavljali navedenu 

knjigu...“ 

Naime g. Ljubić je trebao sudjelovati u predstavljanju moje knjige THOMPSON 

- PJESMOM ZA HRVATSKU, ali nije mogao tada doći u Tisno. S obzirom da je 

g. Načelnik jasno stavio do znanja da proučava i Ljubićeve tekstove, dakle 

tekstove zbog kojih sam ja zaključio da bi trebao biti savjetnik Predsjednice RH, 

bilo je prirodno da omogućimo i drugim Tišnjanima da se upoznaju s Ljubićevim 

tekstovima.  

Ja sam osobno pozvao i g. Župana i g. Načelnika: 

Poštovani g. Župane, 

Poštovani g. Načelniče,  

Šaljem vam, poziv na predstavljanje knjige poznatog hrvatskog kolumnista Marka 

Ljubića: RASUDBE HRVATSKE DRŽAVNOSTI. 

Naš Župnik don Lazar Čibarić je poštivajući želju g. Načelnika zakazao to 

predstavljanje u dvorištu župne kuće, kao i u slučaju nedavnog predstavljanja 

moje knjige o hrvatskom branitelju i autoru najpoznatijih budnica iz 

Domovinskog rata Marku Perkoviću Thompsnonu.  

http://www.rudinapress.hr/index.php/2018/07/24/dobili-smo-rat-kad-cemo-

dobiti-mir-nacelnik-jos-jednom-odbio-zupnika-i-knjigu-matematicara-pecarica/  

Knjiga o Thompsonu je već predstavljena i u drugim mjestima pa i u organizaciji 

i u prostorijama braniteljskih udruga.  

Doista je nevjerojatna sličnost stavova koja o Domovinskom ratu i o Thompsonu 

imaju naš Načelnik i Predsjednik Srbije.  

Međutim, u slučaju našeg Načelnika puno se može zaključiti iz teksta kolumniste 

Zorana Pilića: 

http://www.rudinapress.hr/index.php/2018/07/24/dobili-smo-rat-kad-cemo-dobiti-mir-nacelnik-jos-jednom-odbio-zupnika-i-knjigu-matematicara-pecarica/
http://www.rudinapress.hr/index.php/2018/07/24/dobili-smo-rat-kad-cemo-dobiti-mir-nacelnik-jos-jednom-odbio-zupnika-i-knjigu-matematicara-pecarica/
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https://sibenski.slobodnadalmacija.hr/kolumne/govoreci-

otvoreno/clanak/id/558869/tisnjanima-ne-treba-google-imaju-nacelnika 

Naime, g. Pilić u tom tekstu upozorava na nedovoljno obrazovanje g. Načelnika, 

pa je lako moguće da g. Načelnik zbog toga kao i Predsjednik Srbije izjednačava 

Domovinski rat i Drugi svjetski rat. 

Kako je u svom odgovoru g. Načelnik spomenuo kako je proučavao ne samo moje 

tekstove već i tekstove g. Ljubića, lako je moguće da njega već sam naslov knjige 

g. Ljubića u kojem on spominje 'hrvatsku državnost' asocira na ustaštvo (sjetimo 

se samo da su promijenili takav naziv Sabora). 

Zato bi itekako bilo važno da i Vi g. Župane budete nazočni na tom predstavljanju 

i pomognete g. Načelniku u razlikovanju Domovinskog rata i Drugog svjetskog 

rata, jer sigurno nije ni u interesu vaše županije da neko od čelnih ljudi u Županiji 

ima istovjetne poglede na Domovinski rat onima koje je ovih dana izrekao 

Predsjednik Srbije.  

S poštovanjem, 

Akademik Josip Pečarić  

P.S. Šaljem vam i link na novi župni list u kome imate i tekstove s nedavne 

međunarodne konferencije povodom moga 70-og rođendana: 

http://www.zupatisno.hbk.hr/ZupniList/ZupniListVelikaGospa2018.pdf 

Pozvao sam i ovdašnjeg biskupa. Odgovorio je: 

Poštovani gospodine Pečarić, 

hvala na poslanom e-mailu i pozivu. Nisam u mogućnosti nazočiti predstavljanju 

knjige. 

Pozdravljam s poštovanjem, 

+ Tomislav Rogić, šibenski biskup 

Ni g. Župan ni g. Načelnik nisu odgovorili na poziv. Nisu ni poslali nekoga u 

njihovo ime. Osim možda nekoga kojemu je biti nazočan na ovakvim 

predstavljanjima u opisu radnog mjesta. 

Meni je bilo itekako važan tekst g. Pilića i spoznaja kako naš načelnik nije baš bio 

dobar student. Vidimo da kada piše o meni kao autoru knjige on govori u množini 

o „navedenim autorima“. Treba li uopće spomenuti da je don Lazar točno naveo 

samo jednog autora? Također, iako je hvale vrijedno što g. načelnik analizira i 

moje i Ljubićeve i Stjepandićeve tekstove, ne treba nas iznenaditi – kad znamo 

kakav je bio student – što ih nije razumio, pa je to dovelo do toga da ga je 

kolumnist Pilić ismijao u svojoj kolumni. 

Ili g. Načelnik pripada onim ljudima u RH o kojima piše Zvonimir Hodak u svojoj 

jučerašnjoj kolumni na dnevno.hr. Smeta im, vjerovali ili ne, izjava hrvatskog 

ministra obrane Krstićevića: 

“Domovinski rat nešto najbolje što se Hrvatskoj dogodilo.“  

Hodak komentira: 

Odmah ga je dočekao uvijek budni Marko Biočina iz Jutarnjeg koji je kratkom 

psihoanalizom obrisao pod nesretnim ministrom navodeći: “teško se oteti dojmu 

da je riječ o institucionaliziranoj formi fanatizma“. Marko se blago čudi kako 

netko može krvavi ratni sukob glorificirati. Slažem se. Sve je moglo proći bez rata. 

https://sibenski.slobodnadalmacija.hr/kolumne/govoreci-otvoreno/clanak/id/558869/tisnjanima-ne-treba-google-imaju-nacelnika
https://sibenski.slobodnadalmacija.hr/kolumne/govoreci-otvoreno/clanak/id/558869/tisnjanima-ne-treba-google-imaju-nacelnika
http://www.zupatisno.hbk.hr/ZupniList/ZupniListVelikaGospa2018.pdf
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Komšije su nam nudile da mirno predamo Vukovar. Da se tamo nismo junačili i 

tvrdoglavili ne bi ni došlo do Ovčare. Mogli smo biti strpljiviji i ostati živjeti pod 

Slobom, Ađićem i Kadijevićem te čekati da prihvate Z4 i danas imati tri države u 

Lijepoj našoj ili Lepoj njihovoj. Ne znam što bi Biočina pisao o “umjetno 

konstruiranim mitovima devedesetih“ da je ministar Krstičević i izrekao ono što 

je u stvari i mislio. Pobjeda u Domovinskom ratu je nešto najbolje što se Hrvatskoj 

dogodilo. Ne znam što, ali bi naš Marko već smislio modus o “intelektualnom i 

empatijskom nedostatku“ Damira Krstičevića. .(Ne daj Bože da je Ministar 

odgovorio Vučiću tvrdeći, a pozivajući se na Slobu, kako je Franjo bio gori od 

Hitlera jer je napravio najveći genocid u povijesti – načinio je zečeve od Srba, JP) 

Uostalom, da stvar ogolimo do kože, da nije bilo Domovinskog rata ne bi bilo ni 

Bljeska ni Oluje, pa se ni Vučić, Vulin i kompanija ne bi mogli čuditi proslavi 

Oluje kao pura dreku. Kao ni Marko Biočina, uostalom. Marku dižu njegov 

progresivni tlak ognjištarski slogani kao “Dani ponosa i slave, vrijeme kad smo 

bili složni, herojsko doba“ i sl. Psiholog Večernjaka zna da te slogane psiholozi i 

psihijatri nazivaju “optimizmom pamćenja“. Marko je siguran da su to “umjetno 

konstruirani mitovi devedesetih“. Tu Biočina naglo doživljava jaki napad 

empatije prema “onima koji su devedesetih bili izloženi represiji zbog svoje 

nacionalnosti…“ Naravno, ne misli naš Markan na one koji su znatno gore stvari 

doživljavali u SAO Krajinama, Vukovaru, Petrinji, Kninu, Plitvicama, Slunju… 

Kad su Japanci 7. prosinca 1941.g. izveli zračni napad na Pearl Harbor, SAD su 

u roku od dva mjeseca širom SAD-a formirali logore u koje su transferirali 

120.000 Japanaca. Jednostavno, Japan je napao USA. Kao i 15 milijuna 

protjeranih ljudi njemačke nacionalnosti 1945.g. To je uvijek sudbina onih čije 

države izvrše agresiju čineći pritom zločine. Takvu ”brutalnu” sudbinu doživjeli 

su i naši Srbi. Mijenjali su imena, bilo im je malo neugodno kad je raketiran 

Zagreb, kad nam je Martić poslao “zvončiće“ jedva su dobili termin u Mimari, 

kad su došli iz slobodarskog Beograda da zajedno sa Vesnom Pusić zatraže 

odlazak Tuđmana sa vlasti. Kad tvrdoglavi Tuđman nije na to pristao doživjeli su 

civilizacijski šok koji ih ne pušta do dandanas. Dokaz – Vesna Teršelič, Rada, 

Anka partizanka… koje prosto ne mogu da veruju da ustaša Thompson još nije u 

Remetincu. Bez obzira što ne postoji osuđujuća pravomoćna presuda. Nego samo 

oslobađajuće. One, kao i Biočina, predstavljaju našu lijevu intelektualnu elitu te 

znaju ili su čule na placu kako je Marko Porcije Katon prije svakog govora u 

Senatu rekao: “Ceterum censeo Karthaginam esse delendam“ – uostalom, 

smatram da Kartagu treba razoriti. Uostalom, Thompsona treba zatvoriti. I u 

pravu je Markan kad duboko suosjeća s patnjama onih koji su sanjali slobodu 

koju će im na tenkovima donijeti Kadijević, Adđić i Šljivančanin. Naravno, 

hrvatski CK već radi na tome da Bajaga nije autor niti je pjevao lirsku pjesmicu 

“Armija srpska će da vas…“ Ni MPT ne priznaje da je pjevao “Jasenovac i 

Gradiška stara…“, ali on nema logistiku i simpatiju Ivana Jakovčića i Marka 

Biočine. Priznao, ne priznao, pjevao je! Jednog dana će i propjevati. Pojavila se 

na You Tube jedna druga zgodna domoljubna.. Bajaga, Bora Čorba i Dejan Čukić 

u pjesmi upućenoj protivnicima Srbije, a to su Hrvati i Albanci. Krasan pjesnički 
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uradak: “Pogledati ih u oči i pucati bez oklevanja e, pomozi nam, Bože!“ Na 

nedostatak ognjištarskog oduševljenja za Bajaginu jugo-sintezu osvrnuo se na 

Net.hr i suvremeni Dušan Bilandžić u liku Hrvoja Klasića. Hrvojica je 1991.g. bio 

krajnje nehumano mobiliziran (nije se izjasnio u koju vojsku…?). Nije slušao 

krkana MPT nego Bajagu. On mu je bio simbol one druge antimiloševićevske 

Srbije koja se sublimirala u progresivnim stihovima “pogledati ih u oči i pucati 

bez oklevanja e’, pomozi nam Bože.“ Klasni primjerak rigidnog Jugoslavena 

pada u euforiju balkaniku: “U to vrijeme rata slušajući ga htio sam sam sebi 

dokazati da ne ratujem protiv Srba nego protiv zlih ljudi“. Nagradno pitanje: 

protiv koga je to ratovao bliski rođak Mike Špiljka 1991.g? Pobjednik dobiva 

“pozitivnu energiju“ Momčila Bajage na kojoj je “odrastao“ ”istoričar” Hrvoje 

Klasić kako se sam hvali u jugo-pamfletu na Net.hr. No, da se svi zajedno skinemo 

s “lične tragedije“ Momčila Bajage. Neka ojkaju Klasić, Čehok, Jakovčić, 

Biočina, Mara Vilus, Gerovac, Pofuk, Pilsel, Bojana Hribljan, Miletić i svi 

orijunaši i jugo nostalgičari. To je njihov mentalni problem. Onih 500.000 ljudi s 

dočeka srebrenih iz Moskve žele i slušati će Čavoglave i Thompsona. A to je samo 

mali dio onih koji čvrsto vjeruju da su im u ratu neprijatelji bili Srbija i Crna 

Gora, a ne imaginarni “zli“ ljudi. Pa ako opet dođe do “stani, pani“ onda 

intelektualna, salonska, kriptokomunistička i anacionalna peta kolona može 

pokupiti svoje crvene prnje i u novi egzodus na novim traktorima. 

http://www.7dnevno.hr/kolumnisti/svoj-glas-digose-bedni-gladni-i-zedni/  

Čitajući Ljubićevu knjigu moći ćete vidjeti sve to o čemu na svoj duhoviti način 

piše Hodak u politološkim analizama Marka Ljubića, tj. moći ćete sami otkriti 

kako se politološka znanost može koristiti u objašnjavanju hrvatske zbilje, tj. zašto 

su te moje riječi i izdvojene na koricama ove knjige. 

Zapravo, Ljubićevu knjigu doživljavam, kako sam naglasio na predstavljanju u 

Zagrebu, kao udžbenik iz koga mogu mnogo više naučiti od onoga što uče na 

fakultetima na kojima imamo razne joviće, jakovine, markovine i slične. To nam 

je sjajno pokazao g. Načelnik pokazujući da Ljubićeva knjiga nije baš lagan 

udžbenik i da se itekako treba pomučiti razumjeti ga.  

Prvo poglavlje ovog udžbenika je: 

HRVATSKA DRŽAVNOST IZMEĐU NACIONALNOG IDENTITETA I 

DRUŠTVENIH PODJELA  

Ljubićeva osnova misao vezana uz 9 studija u ovom poglavlju je: 

Državna politika mora stvoriti pretpostavke ujedinjenja hrvatskog naroda na 

poziciji pobjednika, a ne na uspomeni na žrtvu komemoriranu tijekom nekoliko 

prigodnih dana. Istinu o našim ključnim događajima mora pisati pobjednički 

narod, a ne poraženi zločinac. 

A sam naslov prve studije puno govori: 

Temeljni razdor: Hrvatski suverenizam ili neojugoslavenski regionalizam 

I tako redom imamo poglavlja: 

NEGATORI HRVATSKE DRŽAVNOSTI s 9 studija; 

ILUZIJA HRVATSKE DRŽAVNOSTI S POLITIČKIM SRPSTVOM sa 6 

studija; 

http://www.7dnevno.hr/kolumnisti/svoj-glas-digose-bedni-gladni-i-zedni/
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KOST U GRLU – HRVATI BOSNE I HERCEGOVINE sa 7 studija; i 

POLITIČKA KULTURA I KULTURA DRŽAVNOSTI s 8 studija, a završna 

studija je Kako Hrvatsku izvesti na staze nacionalnoga uspjeha? 

Završit ću ovo izlaganje s riječima autora koje je sam izdvojio iz ovog posljednjeg 

poglavlja: 

U svim fazama razvitka svake, baš svake državnosti, izborni sustav i 

zakonodavstvo ključni su instrumenti upravljanja razvitkom državnoga poretka. 

Nema važnijega od toga, niti postoji alternativa. Drugim riječima, dok je na snazi 

trenutni ustavni i pravni poredak države, baš nitko ni pod kakvim okolnostima ne 

može ostvariti stabilnost društva i države, niti može postići svrhu te stabilnosti – 

razvoj svih društvenih i nacionalnih potencijala. Stabilnost sama sebi ne može biti 

svrhom, niti nosi pozitivno obilježje, ako se svodi na održavanje i reprodukciju 

vladajućega poretka. Takvu stabilnost ima, primjerice, Sjeverna Koreja. 

 

Akademik Josip Pečarić 

 

http://dragovoljac.com/index.php/razno/12338-predstavljanje-ljubiceve-knjige-

u-tisnom  

 
 

  

http://dragovoljac.com/index.php/razno/12338-predstavljanje-ljubiceve-knjige-u-tisnom
http://dragovoljac.com/index.php/razno/12338-predstavljanje-ljubiceve-knjige-u-tisnom
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VRATITI HRVATSKU NARODU: PORTAL 

DRAGOVOLJAC.COM. 

 

LJUBITELJI SRPSKO-HRVATSKE KOALICIJE 

 
Svašta čovjek može doživjeti ako pokaže da nije zaljubljen u Srpsko-hrvatsku 

koaliciju u RH. 

Već sam naučio da ću s svoje liste u izborno vrijeme skinuti ponekog 

nezadovoljnika mojim pisanjem. Zapravo ih je do sada malo. Jedna gospođa je 

tražila sama, a jednog kolegu s mog bivšeg sveučilišta sam izbrisao sam. 

Povrijedilo ga je moje pismo Žaku: 

http://dragovoljac.com/index.php/razno/19423-pismo-jacquesu-houdeku 

U pismu i emisiji Bujica ja govorim o Koaliciji na vlasti koja se sveti djeci zbog 

onoga što govore i pišu njihovi roditelji njemu sam Luciferom (Bujanac ☺ ) 

zaveden. 

Naravno da sam eliminirao sa svoje liste sveučilišnog profesora kome je normalno 

da Srpsko-hrvatska koalicija radi tako nešto, a s Luciferom povezuje njihove 

žrtve. Nije samo Rektor Boras sramota tog sveučilišta zar ne? 

Ima i pisama za koje ne znam jesu li vrhunsko ruganje Srpsko-hrvatskoj koaliciji 

ili rezultat neke druge vrste. 

Eve ga: 

Sramite se, kratkovidni Olujuću, Jurčeviću, Mišetiću, Pečariću, Marko Juriču, 

Marko Ljubiću - na što se spali - na onakav gnjusan nastup u Bujici. Držala sam 

do vas i vašeg mišljenja dok se niste pridružili harangi Bujanca i derneka Škore i 

tzv. suverenista Ruže Tomašić, Zekanovića, Glasnovića, T. Sunica, generala 

Sačića ...  

Vjerojatno vas predsjednica nije primila - a i što bi joj vi imali savjetovati - kad 

godinama -zbog svoje visokoumnosti i taštine ne možete osvojiti ni jedno 

zastupničko mjesto - ako vas netko ne stavi na svoju listu.  

Dosta joj je krpelja Mate Granića !!  

Prvo se ruga Predsjednici jer zna koliko sam ja doktora znanosti stvorio, a ona kao 

misli da mi je cilj u životu politika. Pa Predsjednica je pokazala da joj je trebao 

predsjednički mandat da bi doktorirala. A onda i spominje imena koja su u Saboru 

i imaju najviše preferencijalnih glasova. Kad znamo koliko ih ima i prva violina 

Srpsko-hrvatske koalicije – jasno je da se ruga Plenkoviću. 

Na kraju se osvrće i na Predsjedničinog glavnog savjetnika i tvrdi da je on krpelj. 

Predsjedničin glavni savjetnik je KRPELJ. Jasna poruka Predsjednici što misli o 

njoj. 
Uostalom i Hodak na svoj način komentira isto i danas: 

http://dragovoljac.com/index.php/razno/19423-pismo-jacquesu-houdeku
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https://direktno.hr/kolumne/zanimljivo-lepoj-breni-dok-je-pjevala-jugoslovenku-

u-zagrebackoj-areni-nitko-nije-iskljucio-struju-kao-onda-thompsonu-na-doceku-

vatrenima-176207/ 

Da, piše o današnjoj Hrvatskoj s ovakvom vlasti kakvu imamo, ali spominje i 

glavnog savjetnika Predsjednice: 

Svi oni "rokću" o tobožnje nedostatku demokracije u državi. Tako je "profesorka“ 

Katarina Peović, inače kandidatkinja Radničke fronte na predstojećim 

predsjedničkim izborima, "mrtva 'ladna" izjavila da je "Srbima u Hrvatskoj kao 

Židovima u Trećem Rajhu". Analogno toj gluposti ispada da su Židovi u 

Hitlerovoj Njemačkoj bili u koaliciji s Hitlerom i ekipom… Eto, u kakvoj 

nevjerojatnoj državi živimo. Živimo s Katarinom Peović, Dragom Pilselom, 

Matom Kapovićem, Obersnelom, Puhovskim, Granićem (podcrtao JP), Pusićima, 

Sanjom Sarnavkom, Jakovinom koji me nedavno iznenadio udbaškom lucidnošću 

izjavivši za Tuđmana: "On zapravo nikada nije ispao iz svog generalskog šinjela". 

Krivo Tvrtko, krivo! Samo jednom je izašao i to je bilo dovoljno da tvoji pobjegnu 

traktorima kući. Više mu i nije trebalo. Kao predavač na Hrvatskom vojnom 

učilištu on danas širi "istinu" o prvom hrvatskom predsjedniku. Još su samo 

trebali angažirati i Ivu Goldsteina, Sanju Modrić, a možda čak i Lepu Brenu u 

legendarnoj četničkoj uniformi pa da budućim časnicima zapjeva 'Jugoslovenku' 

kao neki dan u zagrebačkoj Areni pred 20.000 oduševljenih poklonika. 

Hodak u naslovu teksta spominje ono povijesno isključivanje mikrofona 

Thompsonu na dočeku Vatrenih. Međutim nitko to još nije komentirao kao Marko 

Ljubić u „Bujici“-  

Naime naš sjajni kolumnist je konstatirao kako je Predsjednica bila u blizini. 

Mogla se suprotstaviti Bandiću i Plenkoviću popeti se na binu i narediti da se 

uključi mikrofon i da Thompson može ispuniti želju Modrića i Vatrenih. 

Da, ali onda ne bi mogla pjevati i nositi kolače Bandiću niti bila kandidatkinja 

HDZ-a. Kao da bi joj oni trebali da je to napravila. 

Zato je Predsjednici, poslije te Bujice s Ljubićem, Modrić kao sin:  

https://narod.hr/sport/kolinda-grabar-kitarovic-iz-osijeka-ujedinimo-se-u-

ljubavi-prema-nasoj-domovini-koju-su-nam-dali-dalic-i-nasi-nogometasi-luka-

je-ko-moj-sin 

A kako je teško biti uz Srpsko-hrvatsku koaliciju i kako se tako lako uplesti u ono 

što je Srbima najviše pomoglo u povijesti govori nam najnovija priča o Hodu za 

život i izborima: 

https://narod.hr/hrvatska/kad-je-istina-u-pitanju-nema-ljutnje-dr-markic-

odgovorila-sefu-skorinog-stozera 

http://dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/19381-hajdi-begovic-nije-

istina-da-skoro-nije-htio-pjevati-na-hodu-za-zivot  

https://projektvelebit.com/teska-zlouporaba-hoda-za-zivot-u-predsjednickoj-

kampanji/  

A zbog Lepe Brene opet samo neki generali imaju petlje protestirati: 

https://narod.hr/hrvatska/generali-o-koncertu-lepe-brene-nacionalna-sramota-u-

hrvatskom-glavnom-gradu-vijorile-su-se-jugoslavenske-zastave-s-petokrakom 

https://direktno.hr/kolumne/zanimljivo-lepoj-breni-dok-je-pjevala-jugoslovenku-u-zagrebackoj-areni-nitko-nije-iskljucio-struju-kao-onda-thompsonu-na-doceku-vatrenima-176207/
https://direktno.hr/kolumne/zanimljivo-lepoj-breni-dok-je-pjevala-jugoslovenku-u-zagrebackoj-areni-nitko-nije-iskljucio-struju-kao-onda-thompsonu-na-doceku-vatrenima-176207/
https://direktno.hr/kolumne/zanimljivo-lepoj-breni-dok-je-pjevala-jugoslovenku-u-zagrebackoj-areni-nitko-nije-iskljucio-struju-kao-onda-thompsonu-na-doceku-vatrenima-176207/
https://narod.hr/sport/kolinda-grabar-kitarovic-iz-osijeka-ujedinimo-se-u-ljubavi-prema-nasoj-domovini-koju-su-nam-dali-dalic-i-nasi-nogometasi-luka-je-ko-moj-sin
https://narod.hr/sport/kolinda-grabar-kitarovic-iz-osijeka-ujedinimo-se-u-ljubavi-prema-nasoj-domovini-koju-su-nam-dali-dalic-i-nasi-nogometasi-luka-je-ko-moj-sin
https://narod.hr/sport/kolinda-grabar-kitarovic-iz-osijeka-ujedinimo-se-u-ljubavi-prema-nasoj-domovini-koju-su-nam-dali-dalic-i-nasi-nogometasi-luka-je-ko-moj-sin
https://narod.hr/hrvatska/kad-je-istina-u-pitanju-nema-ljutnje-dr-markic-odgovorila-sefu-skorinog-stozera
https://narod.hr/hrvatska/kad-je-istina-u-pitanju-nema-ljutnje-dr-markic-odgovorila-sefu-skorinog-stozera
http://dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/19381-hajdi-begovic-nije-istina-da-skoro-nije-htio-pjevati-na-hodu-za-zivot
http://dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/19381-hajdi-begovic-nije-istina-da-skoro-nije-htio-pjevati-na-hodu-za-zivot
https://projektvelebit.com/teska-zlouporaba-hoda-za-zivot-u-predsjednickoj-kampanji/
https://projektvelebit.com/teska-zlouporaba-hoda-za-zivot-u-predsjednickoj-kampanji/
https://narod.hr/hrvatska/generali-o-koncertu-lepe-brene-nacionalna-sramota-u-hrvatskom-glavnom-gradu-vijorile-su-se-jugoslavenske-zastave-s-petokrakom
https://narod.hr/hrvatska/generali-o-koncertu-lepe-brene-nacionalna-sramota-u-hrvatskom-glavnom-gradu-vijorile-su-se-jugoslavenske-zastave-s-petokrakom
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Ali što da ja o tome uopće pišem kad dr. Jure Burić to zna lijepo napisati: 

 

SRAM NAS BILO 

Mi dopuštamo da nam po “Gradu heroja” - napaćenom Vukovaru nekažnjeno 

hodaju zločinci koji su naš grad i naše ljude mučili i ubijali. 

Mi dopuštamo da nam po Dubrovniku nesmetano paradiraju zločinci koji su ovaj 

grad razarali i ljude ubijali. 

Mi dopuštamo da nam srpski dragovoljci i ratni huškači što danas tu državu vode 

uz najveće državne počasti zagađuju prostor koji je trebao biti njihov i vrijeme 

koje ih je pomelo. 

Mi dopuštamo da nam po Splitu, Šibeniku, Zadru..... vršljaju oni koji su se iz 

petnih žila trudili okupirati i zgaziti što je naše i nikad njihovo. 

Mi dopuštamo da nam svake godine “šaka jada”- ostarjelih petokrakaških 

prdonja, ali i onih mlađih “sljedbenika revolucije” - po Kumrovcu, uz po Europi 

zabranjenim simbolima, veličaju jednog od najvećih zločinaca Drugog svjetskog 

rata. 

Mi dopuštamo da nam “prikaze” -koje su stavile embargo na naoružavanje 

razoružanog, a napadnutog Hrvatskog naroda - budu savjetnici na Pantovčaku 

“Hrvatskim” predsjednicima. 

Mi dopuštamo da nam se na starohrvatski pozdrav “Za Dom spremni” objesi 

zvono i javno zabrani. 

Mi dopuštamo da nam se ne dopušta u Pulskoj Areni nastup najvećeg 

domoljubnog pjevača. 

Mi dopuštamo da nam se nekažnjeno osrkrvnjuju spomenici heroja Domovinskog 

rata, podvaljuju kukasti križevi na travnjacima 

Mi dopuštamo da se jednom deklariranom katoličkom narodu nametne 

Istanbulska konvencija s rodnom ideologijom i pogubni Marakeški sporazum. 

Mi dopuštamo da nam dezerteri vode državu i ministarstva..... 

Mi dopuštamo..... ma što mi sve dopuštamo.... i što će mo mi sve dopustiti?! 

I ? 

Što se onda čudima da nam po javnim prostorima javno pjevaju partizanske 

budnice odbjegli Šerbedžija, nokautirani Nobilo, “iznenađeni” Končar.... i 

Eurima kite tamburaše priželjkujući vremena koja se na njihovu žalost više nikada 

neće vratiti. 

Što se onda čudimo da nam “pevaljka” napuni Arenu - onu našu Zagrebačku  

dekoriranu petokrakama i yugo zastavama i uz zvuke “Jugoslovenke” 

dovede u trans dijela onih Tuđmanovih 20% što ovu državu nikad nije volilo niti 

želilo. 

I to u najradosniji dio godine - Zagrebački Advent. 

SRAM NAS BILO!!! 

Ravno, 15. prosinca 2019. 

 Josip Pečarić 

http://dragovoljac.com/index.php/razno/19438-ljubitelji-srpsko-hrvatske-

koalicije 

http://dragovoljac.com/index.php/razno/19438-ljubitelji-srpsko-hrvatske-koalicije
http://dragovoljac.com/index.php/razno/19438-ljubitelji-srpsko-hrvatske-koalicije
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GOSTOVANJE NA AUSTRALSKOM RADIJU 3zzz 

 
U nedjelju 2.2,2020. bio sam gost hrvatskog programa australskog radija 3zzz. 

Razgovarao sam s tamošnjim urednikom g. Petrom Gelom.  

Pitao sam ga kako možemo na Internetu odslušati taj razgovor. Odgovorio mi je: 

Našu emisiju možeš poslušati kad otvoriš..www.3zzz.com.au  

Kad otvoriš stranicu na lijevom prozoru piše Listen to a show.. Odaberi Croatia, 

vidi datum nedjelja 02 veljače 2020, program ide od 8-9 na večer i od 9-10..Tamo 

možeš čuti cijeli naš program kao i Tvoj cijenjeni razgovor.  

Dotakli smo se mnogih tema. Australskim Hrvatima je Hrvatska uvijek u srcima 

i uvijek se rado sjetim mojih odlazaka tamo. O tome sam i napisao knjigu 

Pronađena polovica duše / Deset godina s Australskim Hrvatima, Zagreb, 2002. 

Najavili smo i skori izlazak iz tiska engleskog prijevoda knjige: 

J. Pečarić, S. Razum, Razotkrivena Jasenovačka laž, Društvo za istraživanje 

trostrukog logora Jasenovac, Zagreb 2018. 

Zahvala za to ide našem sjajnom publicisti g. Damiru Borovčaku, koji je 

organizirao i prijevod prethodne knjige g. Igora Vukića Radni logor Jasenovac. 

Zapravo je povod tiskanja i naše knjige bila hajka koju su u RH vodili svi oni koji 

podržavaju ili su miljenici srpsko-hrvatske koalicije na vlasti u Hrvatskoj. 

Nije napadnut samo Vukić već je smijenjena i urednica HTV-a Karolina Vidović 

Krišto zato što su pozvani sam Vukić i prof. dr. sc. Hrvoje Klasić poznati 

zagovornik srbo-komunističke paradigme u hrvatskoj povijesti. Poznato je da se 

Klasić uplašio i nije došao, a onda im je bila kriva gđa Vidović Krišto. 

Naravno, i naša knjiga je izazvala pristojnu pozornost pa je u nizu tiskovina i u 

zemlji i van nje tražena zabrana samog promoviranja iste.  

O tome se još uvijek govori. Evo jednog pitanja i odgovora iz razgovora s prof. 

dr. sc. Ivom Bancem: 

Crkvi se dosad zamjeralo da sudjeluje i u promociji publikacija koje negiraju 

holokaust i zločine u Jasenovcu?  

Meni takve publikacije nisu poznate. Ako mislite na knjige Vukića, Pečarića i 

Razuma, nije riječ o crkvenim publikacijama premda su one bile predstavljene i u 

crkvenim prostorima. Pored toga, što je mnogo važnije, do istine nećete doći 

potiskivanjem bilo koje publikacije, bez obzira na to je li riječ o Pečariću ili 

Goldsteinu. Uostalom, Crkva je pluralna ustanova, u kojoj su u proteklom stoljeću 

zastupane mnoge opcije – od onih koje je predstavljao mons. Jozef Tiso do onih 

koje je sa strojnicom u ruci zagovarao isusovački guerrillero p. Camilo Torres 

Restrepo. 

https://www.vecernji.hr/vijesti/ivo-banac-i-dalje-se-relativizira-zds-koji-je-

izmislio-pavelic-1298124  

Zapravo sam se i u emisiji zapitao koliko su Srbi u Hrvatskoj, dakle pripadnici 

naroda koji je izvršio fašističku agresiju na njihovu domovinu Hrvatsku, mogli 

popraviti svoj položaj da su prihvatili svojevremenu sugestiju tadašnjeg novinara 

njihovih novina „Novosti“ da svoje spoznaje o logoru Jasenovac tiskaju oni. 

https://www.vecernji.hr/vijesti/ivo-banac-i-dalje-se-relativizira-zds-koji-je-izmislio-pavelic-1298124
https://www.vecernji.hr/vijesti/ivo-banac-i-dalje-se-relativizira-zds-koji-je-izmislio-pavelic-1298124
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Dakle razgovarali smo o g. Vukiću, koga je nedavno spomenuo i dr. sc. Damir 

Pešorda:  

Kada bih u suvremenoj Hrvatskoj trebao izabrati Hrvatinu, to jest normalnog 

političkog Hrvata - onda bi mi prvo na um pao netko kao Petar Mitrikeski. Ili 

Zlatko Hasanbegović. Ili Peđa Mišić. Ili Igor Vukić. Po svemu različiti ljudi, osim 

po odnosu prema Hrvatskoj. Koju, kranjčevićevski rečeno, boljim pojmom grle 

Hrvatsku od etničkih Hrvata i katolika. 

https://www.hkv.hr/izdvojeno/vai-prilozi/p-r/peorda-damir/33395-d-pesorda-

hrvatine.html 

Danas je g. Vukić predsjednik Društva za istraživanje trostrukog logora 

Jasenovac, koje je i izdavač naše knjige. 

Društvo mi je dalo potporu i povodom hajke na mene zbog Peticije ZDS kojom 

smo 2015. branili Thompsona i “Bojnu Čavoglave”. Kao slučajno su od tada 

problem postali i članovi moje obitelji i moj znanstveni rad, svjetski priznati 

matematički časopisi itd. Desetak knjiga sam napisao o tome, a jedna je nastala i 

zbog nevjerojatnog prozivanja u Hrvatskom saboru od Glavnog tajnika HAZU 

zbog Peticije ZDS. 

Nedavno sam pisao o problemima koje je imao Član suradnik HAZU prof. dr. sc. 

Mario Grčević: 

http://dragovoljac.com/index.php/razno/19888-predsjednici-o-njenoj-ulozi-u-

napadu-na-fakultet-hrvatskih-studija-i-novinara-marka-jurica 

Dakle, na prof. Grčevića pokrenuta je hajka i zbog toga što mi je dao potporu zbog 

te hajke na mene povodom ZDS. Očito drugačiji pogled na etičnost od onoga koji 

je HAZU prije par godina manifestirala u HAZU, zar ne? 

Istina, odmah poslije prvih napada na Peticiju ZDS slično, zapravo još gore su se 

ponašali veći dio povjesničara sa Zagrebačkog Filozofskog fakulteta. O tome se 

tada doznalo zahvaljujući prof. Bancu.. O tome je pisao poznati kolumnist i 

vrhunski odvjetnik Zvonimir Hodak: 

Oni su bili zauzeti svetom borbom Filozofskog faksa protiv krucijalnog problema 

RH – pokličem ZDS. Povjesničari s Filozofskog fakulteta ističu u svom proglasu 

da bi potpisnike peticije ZDS znanstvenike, sveučilišne profesore i akademike 

trebale ocijeniti nadležne institucije. Vjerojatno su se sa sjetom sjetili partijskih 

ćelija, gradskih komiteta, SUBNORA i kaznenih sudova bivše Juge. Drugovi se 

digoše na zadnje noge! K’o u idilično doba, recimo, sedamdeset i prve godine. 

Kažu drugovi: “U ovom slučaju to bi značilo da su potpisnici ove peticije trebali 

podastrijeti primjere uporabe ovog ustaškog pozdrava prije pojave ustaškog 

pokreta. Budući da to nisu učinili, odstupili su od temeljnih načela znanstvenog 

rada i time doveli ne samo svoj ljudski nego i znanstveni kredibilitet u pitanje. U 

tom ćemo smislu predložiti njihovo isključenje iz svih strukovnih udruga hrvatskih 

povjesničara“. Kako iza ovog ljevičarskog pamfleta nije stao prof. dr. Ivo Banac, 

za očekivati je da će prijava protiv njega ići izravno vojnom sucu Ivanu Fumiću, 

a ostale potpisnike trebalo bi “prevaspitati“. Bože! 2015. g., a recidiv komunizma 

je galvaniziran u glavama “hrvatskih povjesničara.“ Radi se o 30-ak profesora 

na čelu s predstojnikom Odsjeka za povijest dr. Tvrtkom Jakovinom i glavnim 

https://www.hkv.hr/izdvojeno/vai-prilozi/p-r/peorda-damir/33395-d-pesorda-hrvatine.html
https://www.hkv.hr/izdvojeno/vai-prilozi/p-r/peorda-damir/33395-d-pesorda-hrvatine.html
http://dragovoljac.com/index.php/razno/19888-predsjednici-o-njenoj-ulozi-u-napadu-na-fakultet-hrvatskih-studija-i-novinara-marka-jurica
http://dragovoljac.com/index.php/razno/19888-predsjednici-o-njenoj-ulozi-u-napadu-na-fakultet-hrvatskih-studija-i-novinara-marka-jurica
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režiserom hajke Hrvojem Klasićem. Evo ljudi koji, zahvaljujući nikad provedenoj 

lustraciji, još žive u sferi javne i svake druge osude svih onih koji ne misle kao 

oni. Dr. Damir Agić, dr. Neven Budak, dr. Ivo Goldstein, dr. Ivica Prlender, dr. 

Borislav Grgin, dr. Iskra Iveljić, dr. Bruna Kuntić Makvić, dr. Mirjana 

Matijević-Sokol, dr. Nenad Moačanin, dr. Drago Roksandić, dr Mario Strecha, 

dr. Božena Vranješ-Šoljan i da ih ne nabrajam baš sve. Nije sporno što drugovi 

i drugarice imaju svoj stav. Skandalozno je što ljevičarske perjanice s jednog u 

suštini neokomunističkog faksa odmah traže isključenje neistomišljenika iz svih 

strukovnih udruga te dovode u pitanje kako njihov znanstveni tako i ljudski 

kredibilitet. To su nasljednici i sljedbenici Mladena Zvonarevića koji je 

sedamdeset i prve javno, zajedno s Jožom Horvatom i Gustavom Krklecom, tražio 

zatvaranje studenata i svih onih koji su potpisali Deklaraciju o nazivu i položaju 

hrvatskoga književnoga jezika. Za razliku od tih idiličnih vremena, danas 

kriptokomunisti mogu pucati samo na osobni i znanstveni kredibilitet te tražiti: 

“van s njima iz svih strukovnih udruga”. I tako drug do druga, eto nam povijesna 

udruga! 

http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/i-hitler-nas-je-gledao-829552 

Kao što vidimo tada se kao nepodoban pokazao dopisni član naše akademije dr. 

Ivo Banac pa se on još tada morao pravdati: 

"U vezi s izjavom povjesničarskih udruga o kojoj sam pisao prošlog tjedna, Novi 

list (6. rujna) objavio je članak novinara L. Tomičića u kojemu se tvrdi da sam 

jedini na Odsjeku za povijest bio protiv ove izjave. Činjenica je da je uz izjavu od 

oko 35 anketiranih (u nekim mailovima ima ih više, u nekima manje) 17 bilo za, 

dodatna 3 s rezervama oko pojedinih točaka, 1 protiv, a 15 se nije izjasnilo. Kao 

uvijek, poluinformacije su specijalitet ideologiziranih medija i njihovih suflera.“  

http://www.jutarnji.hr/kako-unistiti-palmiru/1414740/  

O tme smo razgovarali i na Radiju 3zzz. Zapravo bit će zanimljivo je li našoj 

Akademiji takav stav i zahtjev na izbacivanje povjesničara iz strukovnih udruga 

nešto pozitivno, tj. hoće li netko od spomenutih postati i akademik. Sve bi to bilo 

sukladno sa spomenutim napadom na nas pokretače Peticije ZDS u Hrvatskom 

saboru. Pogotovu sada kada znamo da je nedavno na sudu dano za pravo 

Thompsonu i „Bojni Čavoglave“!, dakle svima nama na koje je pokrenuta hajka i 

koji do danas imamo probleme zbog toga. 

Naravno ima danas u RH onih koji imaju mnogo više problema zbog borbe za 

hrvatske interese. Govorili smo i o novinaru Marku Juriču  

https://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/d-dijanovi/33492-d-dijanovic-je-li-za-

hrvatsko-pravosude-cetnistvo-zastite-vrijedno-pravno-dobro.html 

https://www.hkv.hr/izdvojeno/vai-prilozi/p-r/peorda-damir/33489-d-pesorda-

protuhrvatski-kontinuitet.html 

https://projektvelebit.com/smicanje-ustasa-prvi-dio/  

https://projektvelebit.com/smicanje-ustasa-drugi-dio/  

I o smijenjenom direktoru gimnazija Krešimiru Mihajloviću: 

http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/i-hitler-nas-je-gledao-829552
http://www.jutarnji.hr/kako-unistiti-palmiru/1414740/
https://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/d-dijanovi/33492-d-dijanovic-je-li-za-hrvatsko-pravosude-cetnistvo-zastite-vrijedno-pravno-dobro.html
https://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/d-dijanovi/33492-d-dijanovic-je-li-za-hrvatsko-pravosude-cetnistvo-zastite-vrijedno-pravno-dobro.html
https://www.hkv.hr/izdvojeno/vai-prilozi/p-r/peorda-damir/33489-d-pesorda-protuhrvatski-kontinuitet.html
https://www.hkv.hr/izdvojeno/vai-prilozi/p-r/peorda-damir/33489-d-pesorda-protuhrvatski-kontinuitet.html
https://projektvelebit.com/smicanje-ustasa-prvi-dio/
https://projektvelebit.com/smicanje-ustasa-drugi-dio/
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http://www.dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/19980-nastavak-

muke-prof-kresimira-mihajlovica-senzacionalna-sudska-trakavica-jos-uvijek-

traje 

http://www.dragovoljac.com/index.php/razno/19994-mladen-pavkovic-sramota-

i-dalje-mu-sude-zbog-slika-gotovine-i-markaca 

Naravno, razgovarali smo i o drugim temama kao što je veličanje komunističkih 

simbola, vidjeti npr. 

https://narod.hr/hrvatska/podcast-davor-dijanovic-rijecki-crveno-transvestitski-

festival-nekulture 

https://narod.hr/hrvatska/barbara-jonjic-meni-je-petokraka-u-rijeci-zapravo-

simbol-toga-kako-ja-svoje-vlasti-zaprave-neman 

Ali i o nedavnim predsjedničkim izborima. Ponovo sam naglasio kako je jedino 

Miroslav Škoro ukazivao na fašističku agresiju Srbije u Domovinskom ratu, dok 

se drugi glavni kandidati ne usude koristiti ni riječ „agresija“. Zato treba 

spomenuti da danas, slično Škori, govore i na nekim portalima koji ga nisu 

podržavali tijekom kampanje. Zato pogledajte portal narod.hr spominje 

„nacističku paradržavu takozvanu Republiku Srpsku Krajinu“: 
https://narod.hr/sport/napustio-hrvatsku-nakon-sloma-nacisticke-krajine-

vucicev-tabloid-o-nogometasu-rodenom-u-kninu-koji-tvrdi-kako-se-rodio-u-

srpskoj-dalmaciji 

  

Josip Pečarić 

 

http://dragovoljac.com/index.php/razno/20063-gostovanje-na-australskom-

radiju-3zzz 

 

 

 
  

http://www.dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/19980-nastavak-muke-prof-kresimira-mihajlovica-senzacionalna-sudska-trakavica-jos-uvijek-traje
http://www.dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/19980-nastavak-muke-prof-kresimira-mihajlovica-senzacionalna-sudska-trakavica-jos-uvijek-traje
http://www.dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/19980-nastavak-muke-prof-kresimira-mihajlovica-senzacionalna-sudska-trakavica-jos-uvijek-traje
http://www.dragovoljac.com/index.php/razno/19994-mladen-pavkovic-sramota-i-dalje-mu-sude-zbog-slika-gotovine-i-markaca
http://www.dragovoljac.com/index.php/razno/19994-mladen-pavkovic-sramota-i-dalje-mu-sude-zbog-slika-gotovine-i-markaca
https://narod.hr/hrvatska/podcast-davor-dijanovic-rijecki-crveno-transvestitski-festival-nekulture
https://narod.hr/hrvatska/podcast-davor-dijanovic-rijecki-crveno-transvestitski-festival-nekulture
https://narod.hr/hrvatska/barbara-jonjic-meni-je-petokraka-u-rijeci-zapravo-simbol-toga-kako-ja-svoje-vlasti-zaprave-neman
https://narod.hr/hrvatska/barbara-jonjic-meni-je-petokraka-u-rijeci-zapravo-simbol-toga-kako-ja-svoje-vlasti-zaprave-neman
https://narod.hr/sport/napustio-hrvatsku-nakon-sloma-nacisticke-krajine-vucicev-tabloid-o-nogometasu-rodenom-u-kninu-koji-tvrdi-kako-se-rodio-u-srpskoj-dalmaciji
https://narod.hr/sport/napustio-hrvatsku-nakon-sloma-nacisticke-krajine-vucicev-tabloid-o-nogometasu-rodenom-u-kninu-koji-tvrdi-kako-se-rodio-u-srpskoj-dalmaciji
https://narod.hr/sport/napustio-hrvatsku-nakon-sloma-nacisticke-krajine-vucicev-tabloid-o-nogometasu-rodenom-u-kninu-koji-tvrdi-kako-se-rodio-u-srpskoj-dalmaciji
http://dragovoljac.com/index.php/razno/20063-gostovanje-na-australskom-radiju-3zzz
http://dragovoljac.com/index.php/razno/20063-gostovanje-na-australskom-radiju-3zzz
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STO MOJIH KNJIGA, ZAGREB, 2020. 

 

ONO ŠTO NE MOGU ZEČEVI MOGU NJIHOVE 

SLUGE U RH? 

(3.) 

 
Dragi Miro, 

Zahvaljujem Ti na Tvom pismu predstavnicima HGU i Croatia Recordsa.  

Moram priznati da bi me iznenadilo da oni pozitivno reagiraju na njega, tj. da 

reagiraju na napade na Marka Perkovića Thompsona koji traju već dvadeset 

godina. O korijenima Thompsonofobije još je 23.10.2002. pisao don Anđelko 

Kaćunko. Šest godina kasnije su hrvatski intelektualci pisali otvorena pisma 

pokušavajući zaštititi Thompsona.  

Ali Ti si u pravu kada uz velike napade na „Bojnu Čavoglave“ vezuješ uz godinu 

2010. Naime, od vremena velikosrpskog Memoranduma SANU 2. ta pjesma i 

pozdrav ZDS su na udaru svih srpskih slugu u RH a u cilju oslobađanja Srbije od 

optužbi za agresiju na RH. Zato je na nož dočekana 2015. i naša Peticija ZDS 

kojom smo branili tu pjesmu i samog Thompsona. Prije toga je napadnut i veliki 

hrvatski domoljub i proslavljeni nogometaš Josip Šimunić. 

Tko ih je napadao, tj. tko je tako sprovodio Memorandum SANU 2.? 

VLAST! 

A koga brane predstavnici HGU i Croatia Recordsa. Gđu Lisac koja je pjevala po 

pozivu Predsjednika RH i koji je preuzeo odgovornost za njenu izvedbu hrvatske 

svetinje!  

Zato ne vjerujem da će oni prihvatiti Tvoju molbu. Lako je braniti nekoga koga 

brani vlast. Trebalo je 20 godina braniti Thompsona od stalnih napada svih vlasti 

u tom razdoblju! Trebalo je braniti Šimunića. HOS-ovce da i ne spominjem. 

Ponavljam ono što sam napisao u prethodnom tekstu s istim pitanjem u naslovu: 

„A zapravo se moramo upitati kako je moguće da na tako odgovornim dužnostima 

možemo imati ljude kojima ništa ne znači ovo o čemu im je pisao g. Karačić, 

kojima ništa ne znači ni Domovinski rat ni žrtva koju su podnijeli ljudi poput 

Žarka Manjkasa Crvenkape. Kako je moguće da oni i poslije toga mogu obnašati 

te dužnosti?“ 

http://dragovoljac.com/index.php/razno/20302-ono-sto-ne-mogu-zecevi-mogu-

njihove-sluge-u-rh-2 

To na svoj način kaže i naš veliki odvjetnik i kolumnist Zvonimir Hodak u 

svojoj današnjoj kolumni: 

Iz svoje "prirodne baze" - Visokog prekršajnog suda - javlja se stalna dopisnica 

Slavica Lukić. Naime, Odjel za javni red i mir tog suda odlučio je da jednom 

https://kamenjar.com/pronaden-crvenkapa-identificirano-pet-osoba-nestalih-u-domovinskom-ratu/
http://dragovoljac.com/index.php/razno/20302-ono-sto-ne-mogu-zecevi-mogu-njihove-sluge-u-rh-2
http://dragovoljac.com/index.php/razno/20302-ono-sto-ne-mogu-zecevi-mogu-njihove-sluge-u-rh-2
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zauvijek skine s dnevnog reda "klerofašistički" usklik "Za dom spremni". Nadam 

se da časni suci znaju da je Ministarstvo uprave u mandatu Ivice Račana 

registriralo HOS kao regularni dio HV-a pa time i njegov znak ZDS. I sad oči 

"napredne javnosti" željno očekuje da devet sudaca jednoglasno lansira ZDS na 

"đubrište istorije". Taj "revolucionarni" zadatak treba se obaviti baš u vrijeme 

kad je identificirano tijelo hrvatskog branitelja zvanog Crvenkapa iz Bogdanovca 

koji je nastradao u tzv. "štafeti smrti". Na odori mu je oznaka HOS-a i "Za dom 

spremni". Možda ga već legendarno vijeće u sastavu Siniša, Branka i co. 

posthumno kazni zbog uznemiravanja javnosti. Poznato je, naime, da javnost prije 

ili kasnije dozna da je bila uznemirena. 

Naime, kaj? Našlo se na tom sudu vijeće u sastavu Anđa Ćorluka kao 

predsjednica, članice Ivanka Mašić i Mirjana Margaretić koje su potvrdile 

prvostupanjskog presudu Prekršajnog suda u Šibeniku kojom je Thompson 

oslobođen krivnje zbog pozdrava ZDS. Naravno, presuda nije dobila prolaz na 

sudu. Zapela je na tzv. evidenciji sudske prakse. A tu sudsku praksu tvore Branka 

Živković, Siniša Senjanović i kompanija. 

Sad se Odjel za javni red i mir treba kao glasačka mašina očitovati tako da se na 

Brankinom i Sinišinom sudu ne može iz presedanskih razloga donijeti presuda 

kojom se Thompson ili bilo tko drugi oslobađa zbog pjevanja ili klicanja tog 

"klerofašističkog pozdrava". Pozdrava pod kojim je ova država obranjena i 

pozdrava kojeg se branitelji neće odreći jer je bio njihov ratni i pobjedonosni 

simbol. Uzalud vam trud svirači, za drugog su dunje žute... Za sada je čvrsta 

partijsko-dogmatska jezgra "popušila". Troje sudaca je bilo za stav Ćorlukinog 

vijeća, troje za čvrsti partijski stav, a troje se valjda "ne bi štelo mešati". I sada 

"sleduje" novi sastanak, ali ovaj puta opće sjednice svih sudaca i "sudija". 

Visoki prekršajni sud je posljednju pravomoćnu presudu protiv ZDS donio u ljeto 

prošle godine, a njom je bio kažnjen makarski pjevač Mario Roso. Obrazloženje 

te presude je skoro pa revolucionarno. Tipično obrazloženje poraženih u 

Domovinskom ratu koji su, kartaški rečeno, došli na štih. Čitajte i križajte se!!! 

Kažu "mudri i progresivni" suci: "Činjenica da je navedeni pozdrav dio autorskog 

umjetničkog dijela ne mijenja činjenicu da simbolizira mržnju prema ljudima 

drugačije vjerske i etničke pripadnosti, manifestaciju rasističke ideologije kao i 

podcjenjivanje žrtava zločina protiv čovječnosti te da je protivna Ustavu". 

Što su to autori uopće željeli reći i kome? U pozdravu ZDS koji se koristio u 

Domovinskom ratu nije bilo nikakve općenite mržnje prema ljudima druge vjerske 

i etničke pripadnosti, a najmanje rasizma i podcjenjivanja žrtava zločina! Mržnja 

prema četnicima jer su druge vjerske i etničke pripadnosti? Oni koji su klali na 

Ovčari, razarali Vukovar, Škabrnju, okupirali 1/3 države, natjerali Crvenkapu u 

"štafetu smrti", u Lovasu natjerali mještane da uđu u minsko polje i tako ubili 85 

civila. Ti njihovi postupci za ove suce očito nisu bili iz mržnje niti su smjeli izazvati 

ikakvu mržnju naših branitelja!!! 

Samo na Visokom prekršajnom sudu postoje suci koji se čude k'o pura dreku da 

netko ne ljubi one koji su u tri dana poubijali u Srebrenici 8300 muškaraca. Oko 

20.000 tisuća ljudi ubijeno je u posljednjem ratu kao i više od 400 djece o kojoj 
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Frljić i ekipa ne rade posjećene predstave u Kerempuhu. Dragi drugovi i 

drugarice suci Visokog prekršajnog suda, nema tog Ustava ni kaznenog i 

prekršajnog propisa koji će pobjednički narod natjerati da voli one koji su nas 

napali, okupirali, ubijali u našoj zemlji i našoj državi. Vi bi, iz svojih sigurnih i 

mekih fotelja, vjerojatno htjeli da im se naši branitelji još i ispričaju što su uopće 

išli u rat protiv četnika, JNA i pobunjenih Srba. Vas razumije jedino Vučić! 

Međutim, Vi ćete, kad vam bude suđeno, odletjeti jednog dana na krilima smrti u 

oblake, a pobjedonosni ZDS ostat će zauvijek i pratit će vas na vašem putu u 

oblake. 

https://direktno.hr/kolumne/srpski-i-nasi-masoni-stvorili-su-jugoslaviju-guske-

odgegase-maglu-pokloniti-se-karadordevicima-183407/ 

S. poštovanjem, 

Josip Pečarić 

(5.) 
 

Mnoge u RH zanima tko su sve masoni. Tako se uz ime jednog od njih spominje 

i Thompson, jer mu je – valjda – najvažnije što je u životu napravio vezano uz 

Thompsona. Tako ga spominje i Zvonimir Hodak: 

Masonstvo se sada širi kao korona virus u Hrvata. Pojaviše se informacije kako 

imamo tri nova "zaražena": Nevena Budaka, Tvrtka Jakovinu i Krešimira 

Dolenčića... Tako barem tvrde na fejsu. Dvojica su profe na Filozofskom faksu u 

Zagrebu. Osim u masoneriju vjeruju i u Tita i partiju. Vjeruju i u Sorosa i njegove 

donacije. Treći je navodno Šokre Dolenčić. On pak ne vjeruje nikome. Zato je i 

ištekao struju Thompsonu pred pola milijuna ljudi koji su dočekali Vatrene na 

povratku iz Rusije. A on je dočekao njih... 

https://direktno.hr/kolumne/srpski-i-nasi-masoni-stvorili-su-jugoslaviju-guske-

odgegase-maglu-pokloniti-se-karadordevicima-183407/ 

Ništa manje razloga je da se zbog Thompsona prozovu i spomenuti profesori s 

Filozofskog fakulteta, jer oni su u izravnoj vezi s postupkom protiv Thompsona i 

Bojne Čavoglave. Naime, u svezi s tom optužbom je bila i Peticija ZDS, a ovi 

profesori su sudjelovali u zahtjevu s Katedre za povijest da se sve povjesničare 

koji su svojim potpisima branili dostojanstvo hrvatskih branitelja i njihovog 

pozdrava isključe iz strukovnih organizacija. 

Ali priča o Thompsonu i masonima je mnogo dublja. Već sam u pismu Miru 

Banoviću spomenuo kako je glavni napad na Thompsona zbog Bojne Čavoglave 

i ZDS počeo s pojavom Memoranduma SANU 2., a prije toga je kako i Hodak 

kaže i 'HOS regularno registriran i to od Račanove vlade' i njegovi simboli. A o 

Thompsonofobije je don Anđelko Kaćunko pisao 2002. godine. 

Mnogi su me upozoravali da je glavni razlog njegova pjesma E, MOJ NARODE 

u kojoj spominje i masone: 

 

Od vremena još od Krista 

Nova lica, scena ista 

Vražje sile se trude 

https://direktno.hr/kolumne/srpski-i-nasi-masoni-stvorili-su-jugoslaviju-guske-odgegase-maglu-pokloniti-se-karadordevicima-183407/
https://direktno.hr/kolumne/srpski-i-nasi-masoni-stvorili-su-jugoslaviju-guske-odgegase-maglu-pokloniti-se-karadordevicima-183407/
https://direktno.hr/kolumne/srpski-i-nasi-masoni-stvorili-su-jugoslaviju-guske-odgegase-maglu-pokloniti-se-karadordevicima-183407/
https://direktno.hr/kolumne/srpski-i-nasi-masoni-stvorili-su-jugoslaviju-guske-odgegase-maglu-pokloniti-se-karadordevicima-183407/
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Da nas ne bude 

 

Antikristi i masoni 

Komunisti ovi, oni 

Šire sotonske fraze 

Da nas poraze 

E, moj narode, e, moj narode 

 

Činjenica da se radi o profesorima koji se spominju ili su u igri da postanu redoviti 

članovi HAZU to se u javnosti pokrenulo pitanje pripadanja raznim sličnim 

društvima i njihovim ulogama u raznim pitanjima. Tako je na portalu 

dragovoljac.com zanimljivo pitanje dano u samom naslovu članka: 

Upravljaju li masoni hrvatskim medijima, kulturom i Kurikularnoreformom? 

http://dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/20336-upravljaju-li-masoni-

hrvatskim-medijima-kulturom-i-kurikularnom-reformom 

U članku se pitaju o ulozi masona u kurikularnoj reformi ali i o ulozi Rotarijanaca: 

Međutim, ne i Bero Jelinić, član Rotary kluba Zagreb Medvedgrad, koji okuplja 

vrlo utjecajne osobe poput diplomate Gordana Akrapa, rektora Damira Borasa, 

liječnika Stipislava Jadrijevića, bivšeg HDZ-ovog saborskog zastupnika Nediljka 

Matića, bivšeg SDP-ovog ministra Vedrana Mornara, HSS-ovca Božidara 

Pankretića, glumca Borisa Svrtana, te Josipa Roglića, inače sina tajkuna Branka 

Roglića, osobe koja je postala poznata kao sponzor obnove rodne kuže Mike 

Tripala i osoba koja je bila svojevrsni pokrovitelj političkih pretrčavanja Drage 

Prgometa. 

Jelinić i Nacional su iz određenih razloga lansirali u eter masonstvo i šefa DORH-

a i interes usmjerili u sasvim drugom smjeru. Takav razvoj događaja za mnoge je 

očita naznaka da bi i glavni urednik Nacionala, uz članstvo u Rotary kluba Zagreb 

Medvedgrad, mogao biti članom jedne od masonskih loža u Hrvatskoj? 

Zanimljivo je da su danas i Boras i Budak kandidati za izbor u HAZU, a i Jakovina 

je rado viđen gost u Akademiji, 

O Borasovoj kandidaturi napisao sam niz tekstova rugalica. Objavljeni su na 

portalu dragovoljac.com, kao i knjiga „Borasa za akademika“: 

http://dragovoljac.com/images/minifp/Boras.pdf 

Zato je itekako zanimljivo pitanje utjecaja akademija, odnosno pitanje 

povezanosti masona i akademija. Tog pitanja se dotiče i veliki hrvatski kolumnist 

i nekadašnji glavni urednik one doista slobodne Slobodne Dalmacije Josip Jović 

u tekstu Jelenić otplovio, tko su utjecajni masoni u ostalim visokim institucijama? 

http://dragovoljac.com/index.php/razno/20322-jelenic-otplovio-tko-su-utjecajni-

masoni-u-ostalim-visokim-institucijama 

Tako Jović kaže: 

Znamo, primjerice, to da su članovi Svjetske akademije znanosti i umjetnosti koju 

je osnovao Rimski klub, jedna od najmoćnijih masonskih loža, Stjepan Mesić, 

Nadan Vidošević, Ivo Josipović, Budimir Lončar i, u novije vrijeme, Davor 

http://dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/20336-upravljaju-li-masoni-hrvatskim-medijima-kulturom-i-kurikularnom-reformom
http://dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/20336-upravljaju-li-masoni-hrvatskim-medijima-kulturom-i-kurikularnom-reformom
http://dragovoljac.com/images/minifp/Boras.pdf
http://dragovoljac.com/index.php/razno/20322-jelenic-otplovio-tko-su-utjecajni-masoni-u-ostalim-visokim-institucijama
http://dragovoljac.com/index.php/razno/20322-jelenic-otplovio-tko-su-utjecajni-masoni-u-ostalim-visokim-institucijama
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Bernardić. Bivša predsjednica je članica Trilateralne komisije. Novopečeni 

predsjednik potvrđuje kako je i do njega stigao masonski zov. 

Još 1994. pod vodstvom Nenada Porgesa, tada savjetnika u Vladi, osnovana je 

loža zvana “Ilirija” koja je kao najpogodnijega budućeg predsjednika nominirala 

Mesića, koji će to i postati šest godina poslije.  

Zanimljivo društvo, zar ne? 

Potražio sam popis članova iz RH. Na Internetu se može naći i to: 

http://www.worldacademy.org/view/general-

listing?search_api_views_fulltext=&field_address_country=HR&field_address_

locality= 

Zapravo je bilo zabavno vidjeti da su članovi te akademije glavne osobe iz HAZU 

koje spominjem a povodom Peticije ZDS i napadima na mene, moju obitelj, moje 

suradnike pa čak i znanstvene časopise od kojih su dva Q1 časopisi. 

(Vidjeti npr. moje knjige: Pišem pisma odgovora nema! 1. / Navodna Hrvatska 

zaklada za znanost, Zagreb, 2017. str. 245.;Pišem pisma odgovora nema! 2. / Je 

li Akademiji važna znanost, Zagreb, 2017. str. 212.; Matematika, pjesme i 

nogomet. Zagreb, 2018. pp. 347.; Je li političarima kriva matematika? Zagreb, 

2019, pp. 317.) 

Bolje da i ne spominjem ulogu predsjednice (i njeno članstvo u Trilaterali što 

spominje Jović) u napadima na „Bojnu“ i ZDS. I o tome imam knjige: Dva pisma 

koja su skinula maske / Na hrvatsku šutnju nismo spremni!, Zagreb, 2015. pp.406.; 

Predsjednica i ‘Za Dom spremni’, Zagreb, 2019. str. 214. 

Kad čovjek sve to vidi može samo zaključiti: 

Još su dobro prošli i Thompson i „Bojna Čavoglave“, zar ne? 

 

Josip Pečarić 

 

(6.) 

(THOMPSONOFOBIJA) 

 
Pitaju me zašto nisam, kada sam pisao o spominjanju masona u Thompsonovoj 

pjesmi E, MOJ NARODE, dao u prilogu tekst don Anđelka Kaćunka o 

Thomsonofobiji napisan iste 2002. godine. (Hrvatsko slovo, 23. 10. 2002. i 

Hrsvijet, 20. 06. 2007. Tekst sam objavio i ja u knjizi „Propade im crvena 

Hrvatska“, Zagreb, 2015. str. 203-208.) 

To je itekako zgodno ponovno pročitati jer je u to vrijeme „Bojna Čavoglave“ bila 

„zločin“ jer je u Domovinskom ratu, pa sve do današnjih dana ledila krv u žilama 

sudionicima fašističke srpske agresije na Hrvatsku i njihovim podupirateljima u 

Hrvatskoj. To je očito i iz Kaćunkovog teksta gdje on spominje "osvetoljubiva 

pjesma 'Čavoglave' koja priziva osvetu i borbu. 

Pozdrav ZDS im je postao zločinački pozdrav tek poslije Memoranduma SANU 

2.: 

O provoditeljima Memoranduma SANU 2 možete čitati iz tjedna u tjedan u 

tekstovima Zvonimira Hodaka. A njima je gotovo uvijek meta i Thompson. Jest 

http://www.worldacademy.org/view/general-listing?search_api_views_fulltext=&field_address_country=HR&field_address_locality=
http://www.worldacademy.org/view/general-listing?search_api_views_fulltext=&field_address_country=HR&field_address_locality=
http://www.worldacademy.org/view/general-listing?search_api_views_fulltext=&field_address_country=HR&field_address_locality=
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da je veliki strah u kostima i Bojna, ali ipak Memorandum je obaveza koju ne 

mogu ignorirati: Evo što o svemu tome piše Hodak i danas. Počinje s  

'Desni centar je obična izlizana floskula' 

Pantovčak su lijevi već osvojili i euforično pomolili glave iz svojih ljevičarskih 

brloga ne čekajući proljeće. Tako je suradnica hrvatskog Tanjuga, odnosno Hine, 

Sandra Bartolović prerano zakukurikala uvjerena da su ona i njeni istomišljenici, 

kartaški rečeno, napokon došli na štih. Sigurna u Vladu "desnog centra" u svom 

primitivnom ljevičarenju naša Sandra piše: "Zemlja u kojoj inkvizicija spaljuje 

lutke duginih obitelji zaslužuje isključivo izobilje korona virusa i nestašicu 

zaštitnih maski". Na stranu činjenica da je Hina polako postala Tanjugova sestra 

blizanka i da je ta transformacija prošla nezapaženo, onako ispod radara. 

To što se Vlada RH pravi mutava na ovakav ispad Sandre samo je dokaz da je 

"desni centar" obična izlizana floskula. Hinina suradnica nema pojma o 

referendumu "U ime obitelji" kada se 70% građana opredijelilo za definiciju 

braka između muškarca i žene. To se odnosi i na definiciju obitelji, a sad nam iz 

Tanjuga Sandra javlja o napadu na "duginu obitelj". Hrvatski ljevičari izgubili su 

rat 5. kolovoza 1995. godine, ali zato danas vladaju Hrvatskom i preko SDP-a i 

preko HDZ-a. Svojedobno su obje stranke bjesomučno napadale referendum "U 

ime obitelji", ali narod ih nije podržao pa su popušili. Danas preko Ustavnog suda 

promoviraju "duginu obitelj" kao da se referendum nikada nije ni održao.  

Samo se u Hrvatskoj isplati izgubiti i rat i referendum. I zato trebaju promjene, 

novi ljudi i nove vizije. Kovač, Tomasović, Škoro, Penava, Stier, Brkić... Oni 

trebaju i moraju postaviti sanitarni koridor raspojasanim ljevičarima koji su 

uvjereni da ih je napokon karta krenula. Prvi hrvatski vojnik koji je dao život za 

RH bio je Josip Jović iz Imotskog. Naravno da to Bartolovićka ne zna. Ali i da zna 

ona bi vjerojatno zazivala generala Kadijevića (iz Imotskog) da dođe spašavati 

"duginu obitelj" ili Stazića s crvenom zvijezdom na čelu.  

I što sad? Referendumom smo definirali što je brak i obitelj. U Imotskom su na 

karnevalu spalili istospolnu zajednicu s djetetom Stazićem. Ljevičari su se odmah 

digli na zadnje noge kako je stravično spaljivati "dijete". Međutim, to "dijete" je 

bio Stazić. Stvarno, jadno djetešce! Sad treba zbog nečije sujete i taštine ukinuti 

satiru. Podnositelj kaznene prijave protiv onih koji su organizirali karneval u 

Imotskom je Bauk (komunizma koji baulja RH). Bravo Arsene! On savršeno 

osjeća što je satira, a što kazneno djelo. Klasična satira na koju se valjaju od 

smijeha za njih je samo kad Pupovčeve Novosti na naslovnici objave sliku glave 

Thompsona između srpa i čekića na kojoj se lijepo vidi kako iz pjevačevog vrata 

teče krv. Isto vrijedi i za predstavu notornog Frljića u Kerempuhu kad on u 

predstavi stavlja živim suvremenicima biskupu Bogoviću, Thompsonu, Željki 

Markić i Hasanbegoviću praseće maske na glavu, pričešćuje ih kokainom i na 

kraju ubija metkom u potiljak. Vrhunska ljevičarska "satira" je kad "dete" Stazić 

cmizdri "jer su u svibnju 1945. godine naši obavili posao šlampavo". 

Film "Ministarstvo ljubavi" izruguje se udovicama branitelja Domovinskog rata, 

Portal Index kod dolaska tijela svetog Leopolda Mandića u RH, opisuje to kao 

"nekrofilske orgije", a spaljivanje krnje s likom Kolinde, Tuđmana i Bozanića za 
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ljevičare je vrhunska satira. Mesićevi gnjusni vicevi o Tuđmanu odmah nakon 

njegove smrti ljevičarima su bili tako smiješni. Još se valjaju od smijeha i Arsen i 

Sandra i Sanja Modrić kad su "Novosti" našeg Pupija Crkvu hrvatskih mučenika 

u Udbini nazvali "nacionalnim smetlištem". Urnebes je kad Frljićeva glumica 

vadi iz vagine hrvatsku zastavu, kad Frlja "režira" kako na pozornicu iznose kip 

svetog Ivana Pavla II. s natpisom "zaštitnik pedofila" pa prikazuje oralni seks s 

kipom. Kad netko postavi pitanje u kojoj zemlji mi to živimo onda se orkestrirano 

javljaju Sandre Bartolović, Sanje Modrić, Žonje, Rudanice i započinje 

prožvakano lamentiranje o opasnosti od ekstremne desnice, fašizma, šovinizma... 

Pri tome potpuno zaboravljaju da je rat u RH započeo čvrsti "antifašist" Slobodan 

Milošević. 

Samo se neke smije pljuvati i spaljivati 

Imamo novu ažuriranu aplikaciju u Hrvatskoj koga se smije pljuvati i spaljivati. 

Tuđmana, Plenkovića, Kolindu, Bozanića, "desničare", Crkvu... ali "dete" 

Stazića, Tita, Pupovca...nikako jer je to onda odmah govor mržnje i šovinizam. 

Beljakovo "čuđenje" o samo 100 ubijenih emigranata od strane UDB-e, e to je 

vrhunska satira. Oduševljava me po tko zna koji put i legendarni podoficir 

JNA Ante Tomić. Jedini je on shvatio pravu dimenziju "dugine obitelji". Jedini je 

on shvatio kako produžiti kratku pamet. Kaže: "Čitav Generalski zbor nije 

napravio nešto tako hrabro i odvažno kao ovaj par. Njihovo junaštvo, vjerujte, 

veće je od Oluje i Vukovara"(!!!). Ne smješkajte se cinično. Naš Ante to zaista 

iskreno vjeruje. 

https://direktno.hr/kolumne/sve-sto-se-dogada-u-hrvatskoj-navodi-na-zakljucak-

da-se-bivsi-komunisti-kao-dosljedni-ateisti-ne-daju-krstiti-argumentima-184175/ 

O posebno zanimljivoj manifestaciji Thomsonofobije iz vremena kada je to 

definirao don Kaćunko piše mi Miro Banović: 

 

Naslov:  "Za dom spremni" na Jelačićevom trgu 2003. 

Datum:  Sat, 29 Feb 2020 23:18:51 +0100 

Šalje:  Miro Banović  

Prima:  Josip Pecaric <pecaric@element.hr> 

Slučajno sam naišao na video, snimku dočeka zlatnih rukometaša sa svjetskog 

prvenstva, 2003. godine. Netko mi je rekao da su tada rukometaši tražili (i pjevali) 

zajedno s Thompsonom i Bojnu Čavoglave. Ne znam je li to istina, tu snimku nisam 

nigdje vidio (ako je uopće snimljeno). Međutim, ima ova gdje rukometaši s 

Thompsonom pjevaju "Lijepa li si". U sred pjesme Marko Perković Thompson s 

pozornice 3x viču "ZA DOM" a narod 3x odgovara "SPREMNI". 

Video je dugačak, ovo je poveznica na taj  

trenutak: https://youtu.be/D_Sz69JBq6g?t=6215 (ako je poveznica ispravna 

trebalo bi vam otvoriti video na 1 sat 43 minute i 35 sekundi). 

Ako malo vratite natrag, i pogledate i ostale kadrove s prepunog Trga bana 

Jelačića, vidjet ćete da je ogromna zastava koja ima grb s prvim bijelim poljem 

gore kraj bana. Takvih zastava ima i po ostatku trga, zajedno i sa svakakvim 

drugim varijantama hrvatskih povijesnih zastava. 

https://direktno.hr/kolumne/sve-sto-se-dogada-u-hrvatskoj-navodi-na-zakljucak-da-se-bivsi-komunisti-kao-dosljedni-ateisti-ne-daju-krstiti-argumentima-184175/
https://direktno.hr/kolumne/sve-sto-se-dogada-u-hrvatskoj-navodi-na-zakljucak-da-se-bivsi-komunisti-kao-dosljedni-ateisti-ne-daju-krstiti-argumentima-184175/
https://youtu.be/D_Sz69JBq6g?t=6215
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Podsjećam, u to vrijeme predsjednik je bio ustaša Mesić, premijer Račan, to je 

početak veljače 2003. 

A zapravo o tome slučaju sam pisao i prvi upozorio da će se Srpsko-hrvatskoj 

koaliciji na vlasti dogoditi isto kao kada su rukometašima zabranili nastup 

Thompsona na proslavi tog svjetskog prvenstva. O tome sam pisao u knjizi  

MATEMATIKA, PJESME I NOGOMET, ali knjiga nije bila zanimljiva 

čitateljima. Valjda im nije jasno da se pjesme odnose na Thompsona, a nogomet 

na vatrene i da je tu upravo Thompson veza i s nogometašima i rukometašima. 

Poglavlje NOGOMET, THOMPSON i MATEMATIKA je na str. 249-340, a 

recimo već u tekstu THOMPSONA NE ŽELE NA DOČEKU VATRENIH! Dana 

je najava ponavljanje priče s dočeka rukometaša – svjetskih prvaka: 

Kada je 2003. rukometna reprezentacija osvojila svjetsko prvenstvo željeli su da 

im pjeva Thompson. Zabranili su, ali su ga svjetski prvacii pak 'prošvercali'. I 

zapjevao je Bojnu Čavoglave. Evo što sam o tome napisao u tekstu: Neka pate kad 

im smeta, Hrvatska je prvak svijeta! Hrvatsko slovo, 28. veljače 2003.:  

Prema Vjesniku od 5. veljače, za eksces na dočeku rukometne reprezentacije 

Hrvatske, kazao je da bi morao provjeriti, ali misli da se „nikad pred tolikim 

brojem ljudi, ruka nije dizala na ustaški pozdrav… Čak je tri puta Thompson 

uzviknuo „Za Dom“, a masa mu uglas odgovorila: „Spremni“.  

„Pozdrav „Za dom spremni!“, „uči“ nas Slavko Goldstein u Novom listu od 6. 

veljače, „oproštajni je pozdrav Europi i najkraći put prema povratku u 

međusobno klanje na Balkanu, sve dok nas i odande ne izbace.“ 

Kakve li tek duševne boli podnose Goldsteini, vjerujući da nas neki mogu izbaciti 

i s njihova Balkana? 

Vidimo kako je još Slavko Goldstein tada upozoravao sve i u Srbiji i njihove sluge 

u RH da je ZDS ono što treba biti glavna meta napada na Domovinski rat i 

Hrvatsku. 

Potpuno drugačija priča je bila kada je u naslovu knjige bilo i ime glavnog 

protagonista Josipa Šimunića (Josip Šimunić i ‘Za Dom spremni’, Zagreb, 2019, 

str. 362.). Ogromna posjećenost, uz veliku reportažu jednog “Nacionala”. 

Vjerovali ili ne*? 

https://www.nacional.hr/u-srcu-hvidra-e-slavili-ustaski-pozdrav-za-dom-

spremni-i-rusili-plenkovica/  

Da je riječ matematika u naslovu knjige „opasna“ za čitatelje pokazala je 

„sudbina“ knjige Je li političarima kriva matematika? Zagreb, 2019, pp. 317. 

Naime, knjiga na najbolji mogući način pokazuje koliki su poslušnici hrvatski 

političari, pa čak i oni koji su nekakvi znanstvenici. Napali su i časopise koji su 

po svjetskim mjerilima među najboljim hrvatskim znanstvenim časopisima i koji 

su Q1 časopisi, a sve zbog ZDS i Bojne Čavoglave. Sve zbog Memoranduma 

SANU 2 koji hrvatski političari moraju vjerno provoditi. Knjiga je posvećena 

njihovim žrtvama – časopisima, a na predstavljanje su se bojali doći i oni koji su 

među najzaslužniji za uspjeh tih časopisa.  

Da, ta THOMSONOFOBIJA čuda stvara, zar ne* 

 

https://www.nacional.hr/u-srcu-hvidra-e-slavili-ustaski-pozdrav-za-dom-spremni-i-rusili-plenkovica/
https://www.nacional.hr/u-srcu-hvidra-e-slavili-ustaski-pozdrav-za-dom-spremni-i-rusili-plenkovica/
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Josip Pečarić 

 

SRPSKO-HRVATSKA KOALICIJA I DON JOSIP 

DELAŠ 

 
Jedan kolega iz Splita komentira moj prethodni tekst U IME NARODA - 

DRŽAVA I CRKVA PROTIV DON DELAŠA, III.: 

Odlično, Josipe! Poznajem don Delaša dobro, to je jedan divan čovjek i svećenik! 

Tekst je objavio portal narod.hr: 

http://dragovoljac.com/index.php/razno/21030-u-ime-naroda-drzava-i-crkva-

protiv-don-delasa-iii 

Meni je posebno znakovito to što taj slučaj sjajno demaskira srpsko-hrvatsku 

koaliciju koja vlada Hrvatskom. Umjesto da napadaju one koji krše zakon što su 

tako zorno pokazali snimci napada na crkvu, njima su problem oni koji su branili 

upad u crkvu onih kojima je rečeno da ih tamo ne žele. 

Iako sam o tome pisao u prethodnim tekstovima ipak itekako je važno što o tome 

piše naš sjajni odvjetnik i kolumnist Zvonimir Hodak u tekstu Komunjare silom 

žele na misu don Joze Delaša, a vjernici im ne daju: 

To je, naravno, uvijek izazivalo najtvrđu boljševičku mržnju na Crkvu. Zato se ne 

treba čuditi kad jedan notorni Matija Babić nazove javno Isusa "židovskim 

zombijem", a Sveti Križ "nekim ku*cem". I to na Veliku subotu u državi u kojoj 

živi 86 posto katolika koji slave Uskrs. Osobno me boli ona stvar za njegov 

"progresivni" portal. Ali, recimo, novinarku Živanu Živković koja se htjela 

ugurati u crkvu i mobitelom snimiti održavanje mise u Splitu ništa ne boli 

(ponajmanje pričepljena ruka), ali zato ona voli Matiju. Ona je Matijina "žena 

rebro...čiju je on pojeo jabuku". Razglašujući na svom portalu Živanine 

pretrpljene strahote podigao je takvu medijsku hajku kakvu nisu znali prirediti ni 

Joža Manolić ni drugovi u kožnatim kaputima još tamo u "demokratskom 

socijalizmu". 

Atipična situacija za zemlju koja se obračunala s komunizmom 

Situacija je krajnje atipična za jednu zemlju koja se na bojnom polju "obračunala 

s komunizmom". Na jednoj strani dobili smo same pravovjerne partizane, biskupa, 

Stožer civilne zaštite, masone, Slobodnu Dalmaciju, Jutarnji, Večernji, HINA-u, 

a na drugoj neposlušnog župnika don Jozu i rijetke, ali ratoborne vjernike. 

Čitajući Jutarnji od 14. travnja ugledah naslov: "Napadačima prijeti pet godina 

zatvora, a župnika štiti Kanonski zakonik". Autor teksta je Saša Ljubičić. U 

musaku je umiješan i "sociolog religije", notorna komunjara, Ivica Maštruko. 

Kad sam ugledao članak pomislih kako je Živana u frci jer joj prijeti pet godina 

zatvora. Međutim, čitajući članak uvidjeh o čemu se tu radi. K'o iz filma Stanlio i 

Olio na slici se jasno vidi pet do šest osoba kako pokušavaju silom prodrijeti u 

crkvu. Svi pedantno drže "socijalnu distancu" od dva milimetra. Živana je 

spriječila da "napadači" zatvore vrata crkve tako da je gurnula svoju desnu nogu 

između dvaju krila vrata, a ostali "progresivci", k'o u grupnom seksu, jurišaju na 

http://dragovoljac.com/index.php/razno/21030-u-ime-naroda-drzava-i-crkva-protiv-don-delasa-iii
http://dragovoljac.com/index.php/razno/21030-u-ime-naroda-drzava-i-crkva-protiv-don-delasa-iii
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vrata. "Napadači" iznutra drže kvaku i ne daju "napadnutima" da silom uđu na 

misu. 

Povijesna transformacija i neočekivani obrat 

Sad vidite povijesnu transformaciju na djelu. Komunjare silom žele na misu don 

Joze Delaša, a vjernici im ne daju. Jedna vrsta neočekivanog obrata. Iz foto arhive 

"napadnutih" vidi se da je u crkvi poštovana "socijalna distanca" i to je s pravnog 

aspekta zakonito, pa i odgovorno ponašanje vjernika. Ono što je Nacionalni stožer 

tražio, to su vjernici za vrijeme mise i poštivali. Međutim, to što su ultra lijevi 

"intelektualni proleteri" željeli doći do "dobre medijske robe", a što im nije 

uspjelo, to je njihov problem. "Dobra medijska roba" je i svaka sjednica užeg 

kabineta Vlade RH, ali ni Živani ni drugim medijskim ekipama ne pada ni na 

pamet da se silom probiju na tu sjednici jer to od njih traže njihovi, u pravilu, 

ljevičarski urednici. 

Netko će reći da se kod mene radi o laganoj paranoji. Vladaju ljevičari, urednici 

su ljevičari, golubovi su ljevičari, nevladine udruge su uglavnom lijeve itd. No, 

analizirajte činjenice pa možda produžite svoju kratku pamet. Recimo, urednik 

Otvorenog na HRT-u Denis Latin, ultra je ljevičar; urednik Obzora u Večernjaku 

Goran Gerovac, ultra ljevičar; glavni urednici Večernjeg, Jutarnjeg, Slobodne, 

Novog Lista, RTL-a, Nove TV, N1, svi su prononsirani lijevo orijentirani medijski 

djelatnici. Treba li još nabrajati? I sad, kad naša Živana krene razvaljivati 

"klerofašiste" onda samo Generalićevi hlebinci mogu očekivati objektivno 

prezentiranje onoga što se zaista dogodilo. Napokon su hrvatski pravoslavci 

odlučili demaskirati hrvatske katolike koji su se drznuli jedan sat posvetiti na misi 

Isusu Kristu. U taj sat vremena lijevi talibani, iako socijalno distancirani, 

izvrgnuli su se "općoj opasnosti". Otvrdnuli su oni bježeći četiri godine po 

šumama i gorama od "nadmoćnog neprijatelja". 

'Ovoga nije bilo ni u komunizmu' 

Reprizu smo imali na sam Uskrs. Policajci u civilu su sprečavali ulazak vjernika 

u crkvu na Sirobuju... "Zatucani klerosi" skandirali su: "Ovoga nije bilo ni u 

komunizmu".  

https://direktno.hr/kolumne/komunjare-silom-zele-misu-don-joze-delasa-

vjernici-im-ne-daju-191140/ 

Da, zapravo nema velike razlike tko je iz srpsko-hrvatske koalicije glavni u RH. 

Kada je Milanović bio premijer tada je pater Ike Mandurić štitio hrvatske 

branitelje od nasrtaja hrvatske policije na crkvu sv. Marka.  

Zapravo je nevjerojatno kako je velika uloga „Bujice“ i „Hrvatskog tjednika“ u 

širenju istine o mnogo čemu pa i o ovom slučaju. 

Zato su stalno na udaru.  

Meni su posebno bili zanimljivi predsjednički izbori. Upravo je u nizu emisija 

„Bujice“ pokazano kako je Milanović Plenkovićev kandidat. To je sigurno znala 

bivša predsjednica ali je unatoč anketama po kojima bi u drugom krugu i nju i 

Milanovića pobjedio Škoro ipak pomogla da se eliminira Milanoviću opasni 

kandidat. U knjizi VRATITI HRVATSKU NARODU koja je dana na portalu 

https://direktno.hr/kolumne/komunjare-silom-zele-misu-don-joze-delasa-vjernici-im-ne-daju-191140/
https://direktno.hr/kolumne/komunjare-silom-zele-misu-don-joze-delasa-vjernici-im-ne-daju-191140/
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dragovoljac.com nalazi se niz tekstova koji govore o tome, govore o onome što i 

danas možete naći na portalu narod.hr. Da, slika govori više od riječi: 

Meni je zato zabavno vidjeti kako su oni koji su pomagali Milanoviću glasujući 

za bivšu predsjednicu ogorčeni na Škoru ili „Bujicu“. 

 

 
 
Sjećam se jednog reagiranja u Hrvatskom tjedniku pod naslovom „Čestitke Škori, 

postigao je što je želio, doveo je komuniste i Milanovića na čelo države. Da, 

gornja slika zorno pokazuje kako se autorica opravdava za svoje zasluge u tome. 
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Ili doista misli da je na toj slici Škoro a ne Plenković. Ali sjajno je kako je ona 

pobrojala sve koje su krivci što je na toj slici po njoj Škoro a ne Plenković: 

Bujanec, Hasanbegović, Olujić, Mišetić, Radelić, Domazet-Lošo, Jurčević, 

Zekanović, Pečarić, Tomašić,.. Zapravo vidi se da je itekako pratila „Bujice“ i 

nabrojala sudionike te emisije koji su joj krivci što je tadašnja predsjednica bila 

kandidat Plenkovića tj. Pupovca. 

Još me je više obradovao jedan prijatelj koji je izravno optužio Bujanca 

(“Apologija Bujanca i njegove Bujice“), jer eto „njegova Bujica je u dobrom 

dijelu pridonijela padu jedne plemenite žene“. 

Nisam mogao vjerovati da je ono o čemu sam govorio i pisao o bivšoj predsjednici 

nešto za što se može definirati kao plemenito. Naime u spomenutoj mojoj knjizi 

možete naći i dio: 

Nedavno sam povodom Izbora bio pozvan gostovati u „Bujici“ i „Podcastu 

Velebit“.: 

https://youtu.be/_38PEk7Jpx4 (blizu 37,000 pregleda) 

https://www.youtube.com/watch?v=xdE_tQ_LBgg (preko 32,000 pregleda). 

U obje emisije sam govorio o tome da je osveta o kojoj sam Vam pisao i u gornjem, 

ali i u drugim pismima, počela poslije Vašeg napada na Peticiju ZDS.  

Vjerojatno će Vam biti posebno zanimljiv dio s Podcasta kada sam se slatko 

nasmijao na Juričevu priču kojom je komentirao te moje tvrdnje.  

Naime, on je ispričao i događaj kada je on izgubio posao na toj televiziji kada se 

narugao onima koji napadaju pozdrav ZDS. Rečeno mu je da je zahtjev došao iz 

Vašeg ureda. 

Doista sam se morao nasmijati. Toliko me je to podsjetilo na onu priču kada je 

Demonsten pao s krova. Okupili se ljudi oko njega i upitaše ga:  

-Da dovedemo doktora? 

- Ne, dovedite mi nekoga tko je pao s krova, odgovorio je. 

Kada sam to spomenuo prijatelju njemu to nije ništa značilo.  

Meni je osveta djeci zbog navodnih grijeha roditelja dno dna, a očito mom 

prijatelju to je nešto plemenito! 

Jasno mi je zašto moj prijatelj koji na taj način razumije pojam plemenitost, više 

rado ne sluša Bujicu.  

A Bujica je natjerala i danas Stožer, zajedno s Hrvatskim tjednikom, da objasne 

da nisu svi umrli zbog korona virusa. Vidjeli smo da postoje i oni koji drugačije 

misle, a vrhunski su stručnjaci. Na kraju vidjeli smo preko don Josipa Delaša 

pravo lice Srpsko-hrvatske koalicije. 

 

Josip Pečarić 

 
http://dragovoljac.com/index.php/razno/21104-srpsko-hrvatska-koalicija-i-don-

josip-delas 
  

https://youtu.be/_38PEk7Jpx4
https://www.youtube.com/watch?v=xdE_tQ_LBgg
http://dragovoljac.com/index.php/razno/21104-srpsko-hrvatska-koalicija-i-don-josip-delas
http://dragovoljac.com/index.php/razno/21104-srpsko-hrvatska-koalicija-i-don-josip-delas
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REVIZIONISTI U HAZU, ZAGREB, 2020. 

 

 

PISMO PROF. DR. SC. IVU RENDIĆ-MIOČEVIĆU 

 
Poštovani kolega Rendić-Miočević, 

 

Zahvaljujem Vam se na podršci u ovim teškim trenutcima Vašeg života; kao i na 

poslanom članku koji je objavljen na portalu HR Svijet, a Vijenac ga je odbio 

(???):  

Oslobađanje povijesne istine od antirevizionista / Skica za drukčiju noviju 

hrvatsku povijest / Tko se boji znanstvenoga povijesnog revizionizma? 

Vaš tekst doista govori o predstavnicima – kako kaže prof. Tuđman - propale 

povijesne paradigme one jugo-komunističke. 

A radi se o paradigmi koju propagiraju oni za koje je veliki hrvatski književnik 

rekao da STRASNO MRZE SVOJ NAROD. 

Stalno im za prikrivanje te njihove mržnje, njihovih zločina i zločina njihovih 

roditelja služi optuživanje svih i svega za ustašluk. 

A dr. sc. Dubravko Ljubić (doktor pravnih znanosti!) piše o NDH slijedeće: 

Promatrajući režim NDH kao povijesnu činjenicu, korektno je kazati da taj režim 

ne treba demonizirati ni više ni manje nego u istoj mjeri sa svim drugim tadašnjim 

marionetskim režimima. Sadržajno režim NDH se u bitnom po ničem nije 

razlikovao od primjerice onog u Quislingovoj Norveškoj, Pétainovoj Francuskoj, 

a da ne govorimo o Horthyjevoj Mađarskoj, Antonescuovoj Rumunjskoj, ili 

Bugarskoj cara Borisa III. Jedini režim s kojim se NDH nije mogla usporediti bio 

je onaj u Srbiji. Teško se komparirati s režimom koji je u samo godinu i pol dana 

uspio deklarirati svoj teritorij očišćen od Židova. Svoj slavni domet, koji se 

sastojao prema povijesnim izvorima u 27.000 ubijenih i 8.000 deportiranih osoba, 

spomenuti režim je obilježio i prigodnom edicijom poštanskih maraka adekvatnog 

sadržaja. Sa takvim mentalnim sklopom je doista nemoguće bilo što uspoređivati. 

https://projektvelebit.com/antifasisticka-farsa-poraz-zdravog-razuma/  

Zapravo dr pravnih znanosti pokazuje koliko sam u pravu kada sam o njima 

govorio kao o SRPSKIM SLUGAMA! 

O tome zapravo govori već naslov teksta u Hrvatskom tjedniku od 21. 5. 2020.: 

KAD ZNANSTVENICI PROGOVORE, ŠARLATANI BJEŽE U MIŠJE RUPE. 

Izdvojimo: 

Kako su ugledni povjesničari dr. Nikica Barič i dr. Davor Marijan, svaki u svome 

slučaju, razotkrili svu intelektualnu bijedu i neznanje šarlatana Hrvoja Klasića i 

Mirjane Kasapovič 

https://projektvelebit.com/antifasisticka-farsa-poraz-zdravog-razuma/
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Dr. Nikica Barić pomeo je pod s povjesničarom Hrvojem Klasićem dokazavši mu 

da je amater koji izmišlja i ne koristi se izvorima ni literaturom... 

Dr. Davor Marijan podučio je Mirjanu Kasapovič, stručnjakinju za ideološke 

procjene iz doba SKJ, koja ga je prozvala za revizionizam da 'bez revizije i 

revizionista historija bi i dalje bila samo štura politička događajnica kombinirana 

sa zbirkom mitova u čije se posvećene istine ne smije dirati 

Zapravo i ovi hrvatski povjesničari kažu isto što mi je napisao predsjednik DHK-

a prof. Đuro Vidmarović: 

Naslov:  Odg: Fwd: TUĐMAN IM JE RODONAČELNIK POVIJESNOG 

„REVIZIONIZMA“(PISMO HAZU) 

Datum:  Sat, 23 May 2020 16:56:23 +0200 

Šalje:  dvidmarovic 

Prima:  'Josip Pecaric' <pecaric@element.hr> 

 

Zahvaljujem na obavijesti. Na žalost, siguran sam da se moji nekadašnji profesori 

Ljubo Boban, Jaroslav Šidak, Ljerka Kuntić, Mirjana Gros, Nada Klaić, Dionizije 

Sabadoš… stide njihovih današnjih nasljednika. 

 

I veliki hrvatski kolumnist odvjetnik Zvonimir Hodak u najnovijoj kolumni 

spominje predstavnike propale jugo-komunističke paradigme na način koji oni 

jedino i zaslužuju. Ruga im se: 

Gledam kviz HRT-a ''Tko želi biti milijunaš'' s Tarikom Filipovićem. Kandidati 

su solidnog znanja. Ali, zna ''znanje'' i HRT. Lukava i dvosmislena pitanja, puna 

zamki i navlakuša. Nekako vjerujem da kod sastavljanja pitanja pomaže njihov 

''kućni'' povjesničar Hrvoje Klasić. Tu su još Jakovina, Markovina, Goldstein...  

Recimo, teorijica na kojoj egzistiraju gore navedeni ''istoričari'' je i ona o 

''agresiji'' Hrvatske na BiH. Koliko je o tome zamračenih papira i prolivene tinte 

raznih jugo proroka. Klasić, Jakovina, Mesić, Josipović i da ih ne nabrajam 

dalje... Pitanje glasi: ako su Hrvati počinili agresiju na BiH, zašto napadnuti 

muslimani nisu bježali u Srbiju, a ne u Hrvatsku? Zašto je oko 500.000 

Tuđmanovih navodnih ''žrtava'' zbrisalo u hotele diljem RH i preko Hrvatske u 

Njemačku? Zašto je preko Hrvatske dolazilo oružje u BiH, ali i mudžahedini...?  

https://direktno.hr/kolumne/ljevicari-olajavaju-krsticevica-ratnog-generala-i-

pobjednika-ali-ne-pitaju-kako-je-do-stana-u-centru-zagreba-dosao-matula-a-u-

kojoj-je-on-to-vojsci-195202/ 

A vidim da i Vi na sličan način govorite o jednom od njih: Komesar Markovina. 

Jedan prijatelj mi je u komentaru poslao i link na dio u kome ga citirate: 

https://www.youtube.com/watch?v=UvHJAM0uYgY 

Naravno, posebno mi je drago što ste spomenuli i nešto o čemu sam i sam često 

pisao: 

 U istome Vijencu prozvani autor tvrdi da se A. Pavelić u predratnome razdoblju 

može ocijeniti kao antifašist. Istina! Naime imao je protivnika – kraljevu fašističku 

diktaturu. Štoviše, danas u Hrvatskoj inkriminirani (bez potrebitoga zakona) 

https://direktno.hr/kolumne/ljevicari-olajavaju-krsticevica-ratnog-generala-i-pobjednika-ali-ne-pitaju-kako-je-do-stana-u-centru-zagreba-dosao-matula-a-u-kojoj-je-on-to-vojsci-195202/
https://direktno.hr/kolumne/ljevicari-olajavaju-krsticevica-ratnog-generala-i-pobjednika-ali-ne-pitaju-kako-je-do-stana-u-centru-zagreba-dosao-matula-a-u-kojoj-je-on-to-vojsci-195202/
https://direktno.hr/kolumne/ljevicari-olajavaju-krsticevica-ratnog-generala-i-pobjednika-ali-ne-pitaju-kako-je-do-stana-u-centru-zagreba-dosao-matula-a-u-kojoj-je-on-to-vojsci-195202/
https://www.youtube.com/watch?v=UvHJAM0uYgY
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pozdrav „Za dom spremni“ kojim se Pavelić koristio u svezi s Ličkim ustankom 

1932. antimonarhofašistički je poklik. 

Nedavno sam u prepisci s jednim našim povjesničarem iskazao svoje 

nezadovoljstvo i s njihovim interpretacijama ZDS. Oni po pravilu prihvaćaju 

tvrdnju o fašističkom pozdravu. Evo nekih mojih komentara: 

A već sam polemizirao i s jednim Vašim kolegom koji zna da je Pavelić bio na 

čelu ustaša i domobrana, koji je objavio kako su njegovi domobrani imali zastavu 

i tvrdili da je ZDS domobranski pozdrav, ali je njemu Pavelić toliko minoran i 

nebitan u tome, pa se valjda on nije usudio protusloviti tome u objasniti im da je 

to ustaški pozdrav. Ali zato je valjda svim hrvatskim povjesničarima to jasno pa 

im je ZDS ustaški pozdrav. Na žalost meni kao matematičaru je to glupo bez 

obzira što se svi slažete u tome! 

 

A što se tiče ZDS i naših povesničarima smiješno mi je kada vidim da nikome nije 

palo na pamet da je samom Paveliću itekako to bio domobranski pozdrav jer mu 

je bilo draže da je prihvaćen mnogo šire u narod, a to je i potvrđeno u NDH jer 

su ga Ustaše koristile samo godinu dana.  

 

To me i dalje uvjerava da vi kalkulirate i pazite da se ne zamjerite što ja 

razumjem... Drugo je ZDS zbog kojega sam imao frontalni napad na sve oko 

mene. Vidiš da im je i sada ZDS veći problem i od Jasenovca.  

 

Vi ste profesore Rendić-Miočeviću jedan od rijetkih koji niste kalkulirali! 

 

S poštovanjem,  

Vaš, 

Josip Pečarić 
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LIJEPO JE BITI REVIZIONIST 

 
TALK show Ćirilica na srpskoj Happy TV vjerojatno je najgledanija dijaloška 

emisija u susjednoj državi, U najnovijoj Ćirilici je, pak, glavna tema bila Hrvatska, 

a snimka emisije od 28. siječnja objavljena je na YouTubeu pod nazivom 

“Tuđmanov krvavi plan - nitko nije odgovarao za zločine nad Srbima”: 

https://amp.index.hr/article/2060030/u-vucicevoj-omiljenoj-emisiji-dva-sata-

pricali-o-hrvatskoj-evo-najvecih-provala  

S ponosom sam doznao da sam i tamo, kao i u RH ponovo proglašen 

revizionistom: 

„(Savo) Štrbac je spomenuo revizionističku knjigu Josipa Pečarića i Stjepana 

Razuma o “Razotkrivanju jasenovačke laži”, kao i filoustaške filmove Jakova 

Sedlara, kojega je opisao kao “čovjeka svjetskog glasa”. 

I sam sam o mom revizionizmu govorio na predstavljanju knjige jer doista je 

velika pohvala kada vas prozivaju ljudi koji se bore protiv revizije povijesti 

stvorene u jugo-komunističkoj totalitarnoj državi. S obzirom na tu današnju hajku 

očito je koliko su svjesni da im ta lažna povijest predstavlja kulu od karata što je 

tako simbolično pokazao njihov propagandist s Filozofskog fakulteta Klasić kada 

je pobjegao od TV sučeljavanja s Igorom Vukićem.  

Vidim da je i o tome pisao g. Josip Frković; 

http://www.tjedno.hr/knjiga-akademika-pecarica-i-dr-razuma-donosi-konacnu-

istinu-o-18-600-logorasa-u-jasenovcu-i-1360-smrtno-stradalih/  

Izdvojio je i ono o revizionizmu u knjizi Goldsteinovih i glavnom revizionisti dr. 

Franji Tuđmanu, pa i onu usporedbu tog veličanja moga revizionističkog rada:  

„Po izmišljanju bi Tuđmanu u nekim aspektima eventualno mogao konkurirati 

njegov kolega, također akademik Josip Pečarić.“ 

Na istom portalu tiskan je i tekst Mladena Pavkovića MOGU LI PEČARIĆ I 

RAZUM KNJIGU O JASENOVCU PROMOVIRATI U BEOGRADU? 

http://www.tjedno.hr/mogu-li-pecaric-i-razum-knjigu-o-jasenovcu-promovirati-

u-beogradu/  

Ipak su oni koji su protiv revizije povijesti u RH napredniji jer su tražili zabranu 

predstavljanja. Dakle oni i oni kojima služe u Srbiji razlikuju se samo u nijansama. 

Zapravo to je meni sjajno pokazao nekadašnji predsjednik Društva izraelsko-

hrvatskog prijateljstva g. Mihael Mišo Montilju. Bilo je to prije dvadeset godina i 

predavanja hrvatske pravednice među narodima o Stepincu u prostorijama 

Montiljeva Društva. Na odlasku sam se predstavio g. Montilju i bio iznenađen 

kada je on počeo hvaliti moj tekst objavljen u Hrvatskom slovu za koji je tvrdio 

da ga treba prevesti i na hebrejski i na engleski tako da ga mogu čitati i u Izraelu. 

Jednom mlađem članu svog društva rekao je da sam ja „veliki prijatelj Židovskog 

naroda“. Uvijek sam mislio da je ono što je g. Montilja posebno navelo za takav 

stav bio moje razmišljanje o ponašanju Židova u RH. To je dano i u mojoj knjizi 

„Srpski mit o Jasenovcu“ iz 1998., str. 172.: 

„Ipak činjenica da je Tuđmanova knjiga napadana zbog citiranja Prnjatovića, a 

nisu na isti način napadane spomenute knjige tiskane u Beogradu, jedino je 

https://amp.index.hr/article/2060030/u-vucicevoj-omiljenoj-emisiji-dva-sata-pricali-o-hrvatskoj-evo-najvecih-provala
https://amp.index.hr/article/2060030/u-vucicevoj-omiljenoj-emisiji-dva-sata-pricali-o-hrvatskoj-evo-najvecih-provala
http://www.tjedno.hr/knjiga-akademika-pecarica-i-dr-razuma-donosi-konacnu-istinu-o-18-600-logorasa-u-jasenovcu-i-1360-smrtno-stradalih/
http://www.tjedno.hr/knjiga-akademika-pecarica-i-dr-razuma-donosi-konacnu-istinu-o-18-600-logorasa-u-jasenovcu-i-1360-smrtno-stradalih/
http://www.tjedno.hr/mogu-li-pecaric-i-razum-knjigu-o-jasenovcu-promovirati-u-beogradu/
http://www.tjedno.hr/mogu-li-pecaric-i-razum-knjigu-o-jasenovcu-promovirati-u-beogradu/
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moguće objasniti spoznajom o teškom položaju Židova u Srbiji kroz cijelu 

povijest i zabrinutost Židova diljem svijeta za sudbinu Židova u današnjoj Srbiji. 

Vjerojatno je i cilj najnovijih tiskanja ovih izjava u Beogradu – pritisak na 

Židove.“  

Zapravo Montiljevo reagiranje ne iznenađuje. Bio je Židov i volio Hrvatsku. Taj 

tekst nisu napali oni drugi koji su postali Židovi poslije Jugoslavenstva, ali već 

slijedeći moj tekst su napali. 

O najnovijem ponašanju nekih židovskih udruga u RH pogledajte izvrsnu 

raščlambu hrvatskog književnika i kolumniste Javora Novaka: 

https://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/j-novak/31135-j-novak-na-dan-oceve-

smrti-ne-cu-pitati.html  

Kada su Srpske novosti uz revizionizam (povijesti napisane u zločinačkom 

totalitarnom sustavu) započele hajku na samo predstavljanje knjige Razotkrivena 

Jasenovačka laž posebno su upozorili i na Peticiju ZDS. 

https://www.portalnovosti.com/promocija-revizionisticke-knjige-u-crkvenoj-

dvorani 

Zanimljivo je da u napadima po svijetu izostavljaju autore (jedan je akademik, a 

drugi doktor znanosti). Očito tamo netko ima malo soli u glavi.  

Zapravo napadati pozdrav s kojim su mnogi branitelji obranili svoju domovinu od 

fašističke agresije kakvu smo imali u Domovinskom ratu je čist rasizam. Ali zar 

nije rasizam bila i zabrana Hrvatima da se brane od strane UN-a (Embargo na 

uvoz oružja). Taj rasizam imamo i danas – pogledajte nastup Zvonimira Hodaka 

u jučerašnjoj Bujici ili: 

 https://direktno.hr/direkt/hodak-direktno-pisao-sam-simunicevu-tuzbu-o-zds-

evo-zasto-ju-europski-sud-ljudska-prava-odbio-razmat-145716/  

Hodak je vrstan odvjetnik, ali evo i razmišljanja jednog doktora pravnih znanosti. 

Dr. sc. Dubravko Ljubić u dijelu teksta nazvanog “Za dom spremni” nije pozdrav 

kaže: 

Izraz kojega su u svom grbu imale legitimne vojne postrojbe hrvatske vojske ne 

sadrži nikakav pozdrav. Pozdrav je uvriježeni način iskazivanja blagonaklonosti 

pri susretu ili rastanku dvije ili više osoba. Verbalno, to je iskazivanje kratke riječi 

ili fraze svojstvene određenoj kulturi, a u fizičkom smislu može se manifestirati 

kroz različite gestikulacije. Izričaj sa grba HOS-a je poruka, slična onoj koju 

primjerice američki marinci nalaze u izrazu sempre fi koji znači uvijek vjeran; 

vjeran Bogu, zemlji. Prema tome, takva poruka ne može se dovoditi u kontekst 

bilo kakvog značenja vezanog uz neke sadržaje iz prošlosti. Ona se, s obzirom na 

vrijeme svog nastanka, isključivo može tumačiti kao spremnost podnošenja žrtve 

za obranu samostalnosti i cjelovitosti domovine predstavljene kroz pojam doma i 

nikako drugačije. 

https://projektvelebit.com/u-ime-naroda-za-narusavanje-bratstva-i-jedinstva/  

Naravno hrvatska vlast bi mogla zaustaviti ova i slična protuhrvatska djelovanja. 

A ona ih financira pa ne čudi što Hodak kaže: 

"Presudu još nismo dobili u pisanom obliku, nego smo je samo vidjeli po 

portalima. Naravno, Europski sud za ljudska prava nije je poslao hrvatskim 

https://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/j-novak/31135-j-novak-na-dan-oceve-smrti-ne-cu-pitati.html
https://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/j-novak/31135-j-novak-na-dan-oceve-smrti-ne-cu-pitati.html
https://www.portalnovosti.com/promocija-revizionisticke-knjige-u-crkvenoj-dvorani
https://www.portalnovosti.com/promocija-revizionisticke-knjige-u-crkvenoj-dvorani
https://direktno.hr/direkt/hodak-direktno-pisao-sam-simunicevu-tuzbu-o-zds-evo-zasto-ju-europski-sud-ljudska-prava-odbio-razmat-145716/
https://direktno.hr/direkt/hodak-direktno-pisao-sam-simunicevu-tuzbu-o-zds-evo-zasto-ju-europski-sud-ljudska-prava-odbio-razmat-145716/
https://projektvelebit.com/u-ime-naroda-za-narusavanje-bratstva-i-jedinstva/
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portalima; to im je lansirao netko tko ima pristup tim informacijama, iz 

Ministarstva pravosuđa." 

Naravno, kada već neki u hrvatskim vlastima mogu pokazivati svoj rasizam prema 

Hrvatima, zašto ne bi i taj sud: 

„Sud navodi da je Šimunić, "poznati nogometaš i idol mnogim navijačima morao 

biti svjestan mogućeg negativnog utjecaja na ponašanje publike i da se morao 

suzdržati od tog". 

Jasno je rasizam njihova tvrdnja da Šimuniću ne smije biti važna obrana svoje 

domovine od fašističke srpske agresije, pa nije smio ponavljati poklik onih koji su 

je svojom krvlju obranili. 

Da imamo hrvatsku vlast – ona bi znala odgovoriti na ovakvu uvredu hrvatskog 

naroda. Ali kako će kada i sami sudjeluju u njoj! 

 

Akademik Josip Pečarić 

 

 http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2019/01/31/akademik-josip-pecaric-

lijepo-je-biti-revizionist/  

 

  

http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2019/01/31/akademik-josip-pecaric-lijepo-je-biti-revizionist/
http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2019/01/31/akademik-josip-pecaric-lijepo-je-biti-revizionist/
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ODGOVOR DR. MARKU JUKIĆU 
 

Poštovani dr. Jukiću, 

Zahvaljujem Vam se na Vašem komentaru mog pisma dr. Marušiću koje je tiskano 

na kamenjaru: 

https://kamenjar.com/tri-glavne-tocke-na-kojima-se-i-danas-rusi-hrvatska-

drzava-su-stepinac-jasenovac-i-domovinski-rat/  

Vaše pismo mi je posebno zanimljivo što daje neke naslove i od Vaših tekstova: 

 

Poštovani akademiče Pečarić, 

Dobar dan. Ispričavam se na smetnji, vaše pismo prof. Matku Marušiću me 

potaklo na javljanje. Pokrstili ste Matka u Marka pa se jedan Marko javlja. 

Osobno Vam se zahvaljujem na vašoj borbi za Hrvatsku, za nacionalni identitet i 

istinu. Mnogo ste napravili u razotkrivanju laži i podvala koje nam se serviraju 

(Haški sud i drugo). 

Pročitah vaše lijepo i poticajno pismo prof. Matku Marušiću pa sam slobodan 

predložiti da se organizira simpozij: Istinom protiv laži, na kojem bi se 

argumentirano osporile laži o Jasenovcu, Jadovnom, Stepincu... Imamo dovoljno 

kvalitetnog materijala, imamo povjesničare i druge kvalificirane stručnjake pa ne 

bi trebalo biti poteškoća. Nažalost HAZU (JAZU) ne želi pokrenuti sveobuhvatno 

istraživanje, ne želi braniti nacionalne interese i istinu (za njih je to dnevna 

politika). Naši neprijatelji su našim novcem objavili preko tisuću naslova s lažima. 

Svako dvije godine organiziraju takozvane naučne skupove i ponavljaju laži, na 

Velebitu podižu obilježja i stvaraju novi mit - Jadovno. 

Naš narod je jako zaboravan pa ga treba stalno podsjećati knjigama, 

predavanjima, člancima, filmovima, simpozijima, obilježavanjima obljetnica i 

obilascima povjesnih hrvatskih mjesta. 

Molim vas razmislite o mom prijedlogu. 

Lijep pozdrav i želim vam dobro zdravlje. 

Sa štovanjem dr. Marko Jukić 

P. S. Ja sam kolega od Matka. Pišem za portal Hrvatske udruge Benedikt, 

https://hu-benedikt.hr/?cat=162 i croative.net (DA SE NE ZABORAVI i osvrti na 

društvena zbivanja) 

Evo naslova NEKIH objavljenih članaka: 

Muzej u Jasenovcu je nacionalna sramota!, Sunday, 30 September 2018 20:05 

Jadovno i Šaranova jama – Kontraverze i manipulacije, Monday, 3 September 

2018 15:17 

Jasenovac – crtica o „povjesničaru“ Slavku, Wednesday, 29 August 2018 15:44 

Komunističko-četnička manipulacija o broju žrtava Drugog svjetskog rata, 

Thursday, 23 August 2018 17:40 

Četnički dernek u Srbu 2018., Sunday, 29 July 2018 20:46 

Četnički derneci po Hrvatskoj – do kada?, Monday, 23 July 2018 21:55 

Od čega se ogradio HRT?, Sunday, 3 June 2018 21:41 

Do kada će se u Srbu slaviti genocid nad Hrvatima?, Thursday, 27 July 2017 9:00 

https://kamenjar.com/tri-glavne-tocke-na-kojima-se-i-danas-rusi-hrvatska-drzava-su-stepinac-jasenovac-i-domovinski-rat/
https://kamenjar.com/tri-glavne-tocke-na-kojima-se-i-danas-rusi-hrvatska-drzava-su-stepinac-jasenovac-i-domovinski-rat/
https://hu-benedikt.hr/?cat=162


198                     ZVONIMIR HODAK, THOMPSON I ZDS  

 
 
Kome smeta dr. Zlatko Hasanbegović?, Sunday, 18 September 2016 17:10 

Četnički zločini 27. srpnja 1941. godine!, Sunday, 17 July 2016 21:21 

Kome smeta HOS-ova ploča u Jasenovcu?, 28. 8. 2017. itd. 

 

Da borba protiv laži ostavljena je nama kojima povijest nije struka, a povijesna 

znanost je u rukama onih koji promiču jugo-komunističku paradigmu u povijesti. 

Suočeni smo s onim, a to zapravo i Vi konstatirate, o čemu je nedavno pisao dr. 

Razum, navodeći riječi Đura Zatezala: “Gospodine Razum, Vi ste me svojim 

predavanjem dotjerali korak do groba! Ali ništa zato! Mi smo svoju istinu proširili 

po svijetu, i na engleskom jeziku, pa vi ne možete sada tu više ništa promijeniti!” 

Predlažete simpozij? Ne jedan. Seriju takovih simpozija. I to bi bio samo djelić 

potrebnoga. 

Spominjete i moje knjige o Sudu u Haagu. Bilo ih je doista poprilično. Ali tada je 

i dr. Milan Vuković organizirao seriju znanstveno-stručnih skupova o Haagu. 

Naše Otvoreno pismo tridesetak biskupa i akademika VS UN-a, koje je 

supotpisalo nekoliko tisuća naših ljudi, podržala je tada i Predsjednica Vlade, a 

njen Ministar vanjskih poslova je obećao dijeliti to pismo na Generalnoj Skupštini 

na sastanku u Ministarstvu na kojem smo bili nazočni akademik Dubravko Jelčić, 

biskup Valentin Pozaić i ja. Sjećam se njihovog zadovoljstva u Ministarstvu kada 

smo im rekli da je pismo poslano i svim veleposlanstvima u RH. Na žalost takva 

pomoć je izostala kada su u pitanju bili Hrvati iz BiH. Znamo epilog: samodarje 

našeg velikana generala Praljka. 

A ni mi za ovo nemamo potporu od vlasti u RH. Pogledajte samo što danas o tome 

Piše Zvonimir Hodak: 

 

Histerična borba protiv ZDS-ni (kojoj je podlegla i predsjednica) u stvari je borba 

protiv onih koji su iz ljubavi prema Hrvatskoj ginuli u postrojbama HSP-a kao i 

onih koji i danas svoje osjećaje, pa i spremnost za Hrvatsku žele javno izricati. 

Odricanjem od pozdrava ZDS predsjednica se odrekla barem oko tisuću 

dragovoljaca koji su poginuli s tim pozdravom na usnama. Još snažniju poruku 

poslala je preko Mate Granića poslavši ga na proslavu ”vojske Republike Srbije” 

u muzej Mimara. Bila je izložba zečeva u muzeju Mimara. 

https://direktno.hr/kolumne/saborski-zastupnik-zeljko-glasnovic-navodno-

primio-prijetece-pismo-s-metkom-148131/  

 

Draži su im zečevi, kako ih je 'nazvao' Milošević, od naših branitelja. 

Naravno, u obranu Predsjednice uključio se i HDZ koji je svoju poslušnost prema 

zečevima pokazao kada je skidana ploča u Jasenovcu, a i formirajući podobnog 

Vijeća za suočavanje s prošlošću s unaprijed postavljenom zadaćom o očuvanju 

postignutih laži iz doba NDH i zabranom povezivanja otvorenih pitanja o kojima 

piše dr Marušić s fašizmom u Prvoj Jugoslaviji. Predsjednica je ispunila zadaću 

pokazala je da je bliska HDZ-u tj. da su joj draži zečevi od branitelja. Time je 

zasigurno osigurala podršku HDZ-a i njihovog najvažnijeg saveznika Pupovca, da 

ne kažem Vučića- 

https://direktno.hr/kolumne/saborski-zastupnik-zeljko-glasnovic-navodno-primio-prijetece-pismo-s-metkom-148131/
https://direktno.hr/kolumne/saborski-zastupnik-zeljko-glasnovic-navodno-primio-prijetece-pismo-s-metkom-148131/
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https://kamenjar.com/jandrokovic-protiv-predsjednice-grabar-kitarovic-se-vodi-

dosta-prljava-kampanja/  

 

Očito je koliko je teško to što radimo i želimo raditi kada imamo takve političare. 

S poštovanjem, 

Josip Pečarić  

https://kamenjar.com/jandrokovic-protiv-predsjednice-grabar-kitarovic-se-vodi-dosta-prljava-kampanja/
https://kamenjar.com/jandrokovic-protiv-predsjednice-grabar-kitarovic-se-vodi-dosta-prljava-kampanja/
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DRUKER, PORTAL DRAGOVOLJAC.COM. 

 

JOŠ JEDAN PREDSJEDNIK DRŽAVE – REVIZIONIST? 

 

(PREDSTAVLJANJE KNJIGE „REVIZIONISTI U HAZU“) 
 

Dopustite da vas sve lijepo pozdravim i zahvalim se što ste i pored svih ovih 

ograničenja došli na današnje predstavljanje.  

Velika zahvalnost ide don Damiru Stojiću koji nam je omogućio ovo 

predstavljanje.  

Korice knjige je napravio opet sjajno moj prijatelj Branko Hrkač, Veliko hvala 

Branko! 

Veliko hvala i predstavljačima mojim prijateljima koji su vam svojim govorima 

prikazali na najbolji mogući način ovu knjigu. To su književnik i kolumnist Mate 

Kovačević, koji je bio najmlađi osnivač HDZ-a ali je uvijek ostao u novinarskoj 

struci, novinar i publicist Vjekoslav Krsnik, prvi glavni urednik HINE čovjek koji 

me je svojim tekstovima o Australskim Hrvatima natjerao da počnem intenzivnije 

razmišljati o položaju nas Hrvata u ondašnjoj državi poznatoj po imenu 

Srboslavija i novinar i publicist Igor Vukić, predsjednik Društva za istraživanje 

trostrukog logora Jasenovac, društva kojemu i sam pripadam.  

Često se autori na kraju predstavljanja knjiga samo zahvale nazočnima i onima 

koji su zaslužni za nastanak i predstavljanje knjige. Ja ću ipak napraviti i jedan 

izuzetak pa ću se zahvaliti i jedinom kome sam osobno poslao pozivnicu, a što su 

i objavila jedino dva portala koja još uvijek rado objavljuju moje tekstove 

dragovoljac.com i bezcenzure.hr: 

Poštovani g. Predsjedniče RH, 

Oprostite što Vam ovu pozivnicu nisam poslao na vrijeme nego tek danas dva 

dana prije predstavljanja knjige o revizionistima u HAZU. Knjiga je o dvojici 

revizionista (hrvatski PREDSJEDNIK AKADEMIK Franjo Tuđman i ja) koje su 

takvim proglasili otac i sin Goldstein još u njihovoj knjizi „Holokaust u Zagrebu“. 

Otac Goldstein je bio Vaš posebni savjetnik u vrijeme kada ste bili predsjednik 

Vlade RH. Njegov sin je u to vrijeme postao veleposlanik u Parizu poslije 

žalosnog pokušaja da postane akademik. Vjerujem da i ja imam nekakve zasluge 

što je tada spriječena velika sramota za Akademiju i izbor takvog kandidata, ali i 

veliki plus za nju jer je – vjerujem – to bio i prvi poraz tadašnjih vlasti u kojima 

ste Vi bili predsjednik Vlade. 

Iako bi se nekome moglo učiniti da je ovaj poziv provokacija - on to nije. Naime 

tek sada vidimo priopćenje Radničke fronte ogorčene Vašim izjavama, kako kažu 

“skandalozne izjave predsjednika Milanovića o antifašizmu”. 
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Priopćenje počinje ovako… 

“Milanovićeva izjava kako ‘ne mogu svi biti antifašisti’ na koju je dodao ’da su 

većina ljudi domobrani i da je to dobro’ predstavlja neistinu i opasnu relativizaciju 

koja pridonosi rastućem revizionizmu.“ 

https://www.dnevno.hr/vijesti/radnicka-fronta-osudujemo-skandalozne-izjave-

predsjednika-milanovica-o-antifasizmu-1583113/  

S obzirom da očito i Vi pridonosite radu nas revizionista, sigurno nije pošteno da 

i Vama ne pošaljem ovu Pozivnicu. 

Srdačno Vas pozdravlja 

Dr. sc. Josip Pečarić,  

redoviti član HAZU 

izvanjski član DANU 

http://bezcenzure.hr/vlad/za-predsjednika-rh/  

https://www.dragovoljac.com/index.php/obavijesti/23383-poziv-predsjedniku-

rh-na-predstavljanje-knjige-revizionisti-u-hazzu  

Mislim da je i predsjednik našeg društva g. Vukić zadovoljan pojavom još jednog 

uglednog revizioniste u RH koji je kao i jedan od dvojice revizionista iz HAZU 

predsjednik RH. Naime, u pozivnici koju sam poslao i g. Milanoviću navedene su 

izjave dane i na koricama knjige koji navode osude takvih revizionista od 

„stručnjaka“ za revizionizam: 

Andrej Plenković: „Nulta je tolerancija na revizionizam “ 

Ivo Goldstein: “Dr. Franjo Tuđmana je rodonačelnik povijesnog revizionizma“ 

„Po izmišljanju bi Tuđmanu u nekim aspektima eventualno mogao konkurirati 

njegov kolega, također član HAZU, velecijenjeni akademik Josip Pečarić.“ 

Milan Bulajić: "Ideologiji genocida Cohen-Pečarić" (naziv poglavlja u knjizi) 

„Pečarićeva knjiga Srpski mit o Jasenovcu, uz Cohenovu je najantisrpskija knjiga 

u povijesti.“ 

Vidimo da je prvi od tih „stručnjaka“ predsjednik Vlade Plenković. On je uvijek 

i dosljedno potvrđivao tu svoju ulogu u obrani tekovina revolucije. Spomenut ću 

samo njegovu komisiju za obranu zvijezde petokrake i osudu ZDS (tj. Vijeće za 

suočavanje s prošlošću). On je i „maknuo“ spomen-ploču hrvatskim braniteljima 

jer je na njoj grb HOS-a koji je odobrila ova država. Pisao sam mnogo prije ove 

spoznaje o Milanovićevom revizionizmu kako je Milanović svojim izjavama o toj 

spomen-ploči samo pomagao Plenkoviću da bi ga se uoči izbora prikazalo kao 

hrvatskog domoljuba. 

Kao podpredsjednik HNES-a sudjelovao sam u etičkoj osudi Milanovića, 

tadašnjeg predsjednika Vlade, za veleizdaju. Napisao sam i niz drugih tekstova u 

osudi njegovih postupaka kao predsjednika Vlade.  

Ali činjenica je da je on i tada imao nekih domoljubnih poteza. To konstatira i 

Zvonimir Hodak u svojoj jučerašnjoj kolumni (Hodaku je Milanović osoba 

mjeseca): 

U prvoj velikoj imigrantskoj krizi na kratko je zatvorio granicu sa Srbijom, a na 

njihovu poviku i optužbe izjavio je bez okolišanja kako su Srbi "šaka jada".  

https://www.dnevno.hr/vijesti/radnicka-fronta-osudujemo-skandalozne-izjave-predsjednika-milanovica-o-antifasizmu-1583113/
https://www.dnevno.hr/vijesti/radnicka-fronta-osudujemo-skandalozne-izjave-predsjednika-milanovica-o-antifasizmu-1583113/
http://bezcenzure.hr/vlad/za-predsjednika-rh/
https://www.dragovoljac.com/index.php/obavijesti/23383-poziv-predsjedniku-rh-na-predstavljanje-knjige-revizionisti-u-hazzu
https://www.dragovoljac.com/index.php/obavijesti/23383-poziv-predsjedniku-rh-na-predstavljanje-knjige-revizionisti-u-hazzu
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Zatim se dogodilo opet jedno novo "događanje naroda" u BiH. "Ogorčeni i 

obespravljeni narod" iz istočnog Mostara počeo je paliti kuće po zapadnom 

Mostaru kako bi se "ogrijao i protestovao" protiv visokih cijena grijanja u svom 

dijelu grada. Milanović se u roku odmah našao na licu mjesta da pomogne smiriti 

stanje, ali tamo je naletio na njihovu Daliju, Jasmilu Žbanić, koja mu je onako 

liberalna, miroljubiva i gostoljubiva prosiktala "Marš u Hrvatsku!". 

Ja bih dodao da sam iskoristio jednu njegovu izjavu o ratu u BiH i tome kako su 

ih Hrvati spasili od genocida koju tada hrvatski političari, a valjda i danas, nisu 

smjeli izreći da bih mu, prije oslobađajuće presude našim generalima, napisao 12 

pisama s prijedlogom da predloži generala Gotovinu za Nobelovu nagradu za mir. 

Na kraju to je dovelo i do u SAD nagrađenog filma „Oluja“ u kome se ponavlja 

prijedlog za Nobelovu nagradu. O tome govori i moja knjiga: Nobelova nagrada 

za 'Oluju'. Knjiga je objavljena na portalu dragovoljac.com. Teško je u državi u 

kojoj je problem pozdrav branitelja ZDS, a nisu problem simboli onih koji su 

izvršili fašističku agresiju na nju (zvijezda petokraka i kokarda) tiskati knjigu u 

kojoj tadašnji američki veleposlanik govori o fašizmu agresora, zar ne? Uostalom 

poznato je da su Milanović i Gotovina u dobrim odnosima. 

U svakom slučaju mislim da je zato bilo u redu pozvati Predsjednika RH, a ne i 

Predsjednika Vlade RH bez obzira što je bilo očito da se Milanović neće pojaviti 

na ovom predstavljanju. Uostalom ni kao predsjednik Vlade nije mi odgovarao na 

spomenuta pisma pa ih je ipak bilo toliko, a nije odgovorio ni na pismo u kojem 

sam tražio da pomogne u prikazivanju spomenutog filma “Oluja”. Vjerojatno će i 

knjiga “Druker” na kojoj radim biti objavljena samo na Internetu. Završit ću je s 

ovim tekstom koji sam i nazvao JOŠ JEDAN PREDSJEDNIK DRŽAVE – 

REVIZIONIST? 

A kada sam već spomenuo knjigu koju nisam mogao tiskati, a ima ih popriličan 

broj, spomenut ću dvije koje su tiskane i koje imamo ovdje zajedno s knjigom 

koju predstavljamo. To su knjige Sto mojih knjiga i Karolina Vidović Krišto. Prva 

knjiga je posvećena dragom prijatelju i velikom hrvatskom domoljubu Stanku 

Šariću povodom njegovog šezdesetog rođendana, a druga je itekako povezana s 

ovom koju predstavljamo jer i u njoj govorimo o napadima na gđu Karolinu 

Vidović Krišto. Govori i o napadu na nju zbog toga što je kao urednica HTV-a 

pozvala u emisiju g. Vukića. Naime ona je napravila veliki grijeh jer je pozvala i 

prof. dr. sc. Hrvoja Klasića za kojega je morala znati da nije stručnjak za tu 

problematiku već, kao tipični zastupnik jugo-komunističke paradigme u hrvatskoj 

povijesti, o tome piše samo pamflete. Karolina je ponovo trebala biti najurena s 

posla jer je trebala znati da se Klasić neće usuditi doći na sučeljavanje s g. 

Vukićem najvećim današnjim istraživačem Jasenovca. Doista su s pravom na 

HTV-u procijenili da bi takvo sučeljavanje hrvatske i jugo-komunističke 

povjesnice bilo pogubno za pamflete Klasića, Goldsteina, Markovine, Jakovine i 

drugih, zapravo za njihovu podršku Srpsko-hrvatskoj koaliciji na vlasti. Ipak nisu 

uspjeli u pokušaju da se Karolina Vidović Krišto kazni gubitkom posla. Samo joj 

nisu više dali da na HTV-u javno nastupa. A za to im se moramo zahvaliti jer su 
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postigli – kako to obično i biva – ono što se ni u snu nisu nadali jer gđu Karolinu 

danas slušamo mnogo više kao zastupnicu u Hrvatskom saboru.  

Zapravo, knjiga je trebala biti moj prilog njenoj kampanji za ulazak u Sabor, mada 

je jasno da joj takva pomoć nije ni trebala jer je vrlo brzo prepoznata kao najveći 

zastupnik domoljubne misli u državi. 

 

HVALA! 

https://narod.hr/kultura/akademik-pecaric-jos-jedan-predsjednik-revizionist 

 

  

https://narod.hr/kultura/akademik-pecaric-jos-jedan-predsjednik-revizionist
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ZVONIMIR HODAK, SRAGOVOLJAC.COM- 2020. 

 

DVIJE KNJIGE 

 

PREDGOVOR KNJIGE HRVATSKI GENOCID: 

NAPRAVILI ZEČEVE OD SRBA, ZAGREB, 2014. 

 
Kada sam se pohvalio jednom svom prijatelju kako me akademik Josip Pečarić 

zamolio da mu napišem predgovor za njegovu novu knjigu, on je s blagim 

čuđenjem u glasu rekao: Pa on je matematičar, a ne književnik! 

Čuo si, rekoh, za Winstona Churchilla, koji također nije bio književnik, nego 

političar, a ipak je 1953. godine dobio Nobelovu nagradu za književnost. Čitajući 

knjigu akademika Pečarića shvatio sam jedan neumoljivi redoslijed i jedno 

nesmiljeno demaskiranje hrvatske ljevice. Pečarić, kao i svaki matematički genij, 

ne ispušta u svojoj analizi ni jedan zarez, ni jednu točku, a kamoli neku od bitnih 

činjenica kojom želi razotkriti svu bijedu i povijesni blef takozvane hrvatske 

ljevice. I opet mi padne na pamet Winston Churchill, koji je jednom izjavio da 

ljudi koji u mladosti nisu bili ljevičari u pravilu nemaju srca, a ljudi koji i u starosti 

ostaju ljevičari, u pravilu nemaju mozga. Hrvatska je danas premrežena onima 

koji su u mladosti bili ljevičari, a u svojim ozbiljnijim godinama nisu imali, a ni 

danas nemaju mozga.  

Povijest hrvatske ljevice ujedno je i anacionalna povijest Hrvatske. Izuzetci kao 

što su August Cesarec, dr. Ante Starčević, Antun Gustav Matoš i ostali, na žalost 

su ipak samo izuzetci koji potvrđuju pravilo. Hrvatska ljevica koja danas vlada 

Hrvatskom politički, medijski, ako baš hoćete i duhovno, Hrvatsku shvaća i 

prihvaća kao dijete koje nisu željeli, ali je ono stjecajem okolnosti ipak došlo na 

svijet i mora ga se, barem zbog okruženja, tolerirati. 

Gledajući danas što se događa oko hrvatske tužbe za genocid pred Međunarodnim 

sudom pravde u Haagu, ne mogu se oteti dojmu da se 80 % hrvatskog političkog 

vrha unaprijed raduje što se tužba ne će prihvatiti. Mnogi javno, ali još više u 

kuloarima, raspredaju priču kako nam je ta tužba bila nepotrebna i na kraju krajeva 

nitko u tom, tobože dogovorenom ratu, nije bio nevin. Slušajući predsjednika 

Republike i njegovog savjetnika dr. Dejana Jovića, Vesnu Pusić, Antu Nobila i 

mnoge druge, kod svih njih provlači se jedna zajednička crta razmišljanja, a to je 

da je ratnih zločina i svega onoga prljavoga što donosi rat bilo i na jednoj i drugoj 

strani, stidljivo se u kuloarima spominje genocidnost hrvatskog naroda koja je 

posebno došla do izražaja u akciji Oluja itd, itd.. Međutim, te floskule i zakulisna 

prodaja boze kod akademika Pečarića ne prolaze. Pečarić, kao svaki matematičar 
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cijeni više od svega egzaktne činjenice, lišene demagoških improvizacija i 

ispraznih tvrdnji. U svojoj knjizi, na 5. stranici Pečarić donosi preambulu svojih 

stavova sažetih u poznatoj izjavi Slobodana Miloševića na sjednici Vrhovnog 

savjeta obrane Jugoslavije 14. kolovoza 1995. godine:  

Molim vas, šest tisuća Hrvata branilo je Vukovar pola godine (kao što znamo 

Milošević nije matematičar jer je Vukovar branilo 1500 Hrvata, ne pola godine 

nego tri mjeseca); napadala je cijela Prva armija, zrakoplovstvo, čudo, sva sila 

koju je imala JNA, a oni nisu obranili Knin, kojemu se može prići samo iz tri 

pravca; nisu ga mogli braniti ni 12 sati!?(...) Tamo je palo naređenje da svi izađu 

iz Krajine istog dana, čak bez ostvarenog kontakta s hrvatskom vojskom na 

najvećem dijelu fronte. (...) Pitanje je tko je, zaista, donio odluku da krajiško 

rukovodstvo napusti Krajinu? Takva je odluka, kada su imali sve uvjete za obranu, 

izazvala egzodus. Sada to treba biti razlogom da Jugoslavija jurne tamo braniti 

te teritorije, s kojih su oni utekli kao zečevi?!! 

Naslov je knjige Hrvatski genocid: Napravili zečeve od Srba. Uvjeren sam da bi 

pravnoj ekipi koja zastupa interese Hrvatske pred Međunarodnim sudom pravde 

u Haagu knjiga matematičara Josipa Pečarića došla kao naručena i pomogla im i 

da sami riješe neke vlastite dileme i frustracije koje su pokazali u iznošenju 

hrvatskih stavova u prvom tjednu suđenja. Izjavu o Srbima koji su za vrijeme 

Oluje utekli iz Krajine kao zečevi nisu izmislili ustašoidni Hrvati niti su to riječi 

neke Thompsonove pjesme, nego je to izjava čovjeka koji je krenuo u rat za 

stvaranje velike Srbije i pripojenje tuđih tj. hrvatskih krajeva tzv. Velikoj Srbiji. 

Na kraju krajeva u tom, tobože, dogovorenom ratu i nakon njega Srbija je ostala i 

bez Crne Gore i Kosova, ali infantilna optužba o genocidu poslana je samo 

Republici Hrvatskoj.  

Ali u Republici Hrvatskoj prosrpske stavove i priču o Jasenovcu i NDH studenti 

u Lijepoj Našoj slušaju na studijima povijesti, na filozofskim fakultetima u 

Zagrebu, Splitu i Rijeci. Mladi jugonostalgičari kao što su Tvrtko Jakovina, 

Hrvoje Klasić, Dragan Markovina i slični likovi koji sustavno prodaju hrvatskim 

studentima povijesti ideje zbog kojih Hrvati u jesen 1991. nisu krenuli u rat. Kada 

spomenutoj gospodi dodamo još i dr. Ivu Goldsteina, koji u Parizu u hrvatskom 

veleposlanstvu drži Titovu sliku, onda je više nego jasno da je na djelu ljevičarska 

revizija hrvatske novije povijesti i da je knjiga akademika Josipa Pečarića 

Hrvatski genocid: Napravili zečeve od Srba, ne samo dobro došla, nego i prijeko 

potrebna da se stane na kraj prostituiranju Domovinskog rata u cijelosti, a posebno 

akcije Bljesak i Oluja.  

Zvonimir Hodak 
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PREDSTAVLJANJE KNJIGE ZVONIMIRA HODAKA 

„LIJEVOM NAŠOM / KOLUMNE“ 
 

Dozvolite mi da vas sve pozdravim i izrazim svoje veliko zadovoljstvo što me je 

dragi prijatelj Zvonimir Hodak pozvao da večeras sjedim za ovim stolom s njim. 

S obzirom da ste se okupili u tako velikom broju ja ću iskoristiti priliku pa ću 

nešto i reći o njegovoj knjizi „Lijevom našom / Kolumne“, Alfa d.d., Zagreb 2016. 

Kao što vidimo iz naslova to je knjiga njegovih kolumni. Kolumne Hodak 

redovito objavljuje već pet godina na portalu dnevno.hr i u tjedniku 7Dnevno, a u 

knjizi je dan niz onih objavljenih u razdoblju od 13. siječnja 2014. do 11. siječnja 

2016. Predgovor je napisao još jedan Josip za ovim stolom prof. dr. sc. Josip 

Jurčević koji je posebno naglasio činjenicu da Hodak i u životu govori onako kako 

i piše i u tome uživaju svi oni koji imaju tu sreću biti s njim u društvu. S obzirom 

da je Hodak jedan od najistaknutijih članova HNES-a i sam sam imao sreću 

upoznati takovog Hodaka. Kao što znate najčešći komentatori na hrvatskim 

portalima su najistaknutiji članovi HNES-a i Hodak i Jurčević, i Šeparović, 

Tomac, Olujić... Sam Hodak je toliko puno puta komentirao dnevna događanja na 

pozive s raznih portala i novina, da bi vjerojatno posebnu knjigu mogao objaviti 

samo s tim svojim komentarima.  

Ali vratimo se njegovim kolumnama i ovoj knjizi. Moram priznati da mi svaki 

ponedjeljak počinje s Hodakom tj. njegovom kolumnom na portalu. Sigurno se i 

on sjeća kako sam ga jednog ponedjeljka u panici zvao jer njegove kolumne nije 

bilo do 11h. Očiti pokazatelj teške ovisnosti, zar ne? Siguran sam da i mnogima 

od vas njegove kolumne znače tako puno, pa ću ovdje pročitati jedan komentar s 

portala narod.hr dan povodom izlaska ove knjige:  

„Zaista je g. Hodak, u vrijeme najveće komunjarske obijesti (2011.-2014.) bio 

melem na dušu hrvatsku ranjenu. Upravo tako: svaki ponedjeljak - hop na kolumnu, 

pa se malo nasmiješ, pa - usprkos njihovoj sili i vladavini osjetiš i vidiš da su toliko 

šuplji i bijedni-da ti je jasno da će im se sve raspršiti ko mjehurčić od pjene!“ 

Zapravo ovaj komentar pokazuje kako je Hodak popunio jedan važan vid otpora 

silnicima koji nas često dovode do uvjerenja kako smo nemoćni išta učiniti za 

boljitak naše domovine, za naš ponos i dostojanstvo. A da je poruga, ironija, vic i 

sarkazam itekako ubojito sredstvo za to, zar ne? Na žalost moj dojam je da u 

Hrvatskoj malo ljudi to zna. Ispričat ću vam jedno moje iskustvo s tim u svezi: 

U vrijeme kada se predsjednika Tuđmana napadali da je s Miloševićem u 

Karađorđevu dijelio BiH nastala je moja priča „Dobar čovek Slobo“. Naime, kada 

bi netko napadao Predsjednika zbog te navodne podjele, odgovorio bih mu: 

-Znači Vi tvrdite da je Slobodan Milošević dobar čovjek! 

-Nisam to rekao! 

-Ali to je istovjetno s tvrdnjom o podjeli BiH. Vi očito razgovor Tuđman-

Milošević doživljavate ovako. Kaže Slobo Franji: „Znaš Franjo mi Ti imamo 2000 

aviona, 3000 tenkova, 2000 teških topova,.... A vi ono imate ona dva kamiona 

kalašnjikova koje ste nedavno prošvercali preko Mađarske, nekoliko stotina 
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minobacača. Imate i ono grozno oklopno vozilo iz Splita. Ali Franjo bre, ja sam 

Ti dobar čovek. Evo ruke – pola Bosne meni pola Tebi! 

Učinak je bio razoran pa sam to pokušao i objaviti u Hrvatskom slovu i nisam 

uspio. Prvi put sam objavio u „Spremnosti“ iz Sydney-a 1999., a u Hrvatskoj tek 

2000. Naravno u Hrvatskom slovu, gdje sam je već objavljivao nekoliko puta. I 

ne samo u Slovu.  

S pojavom tekstova Zvonimira Hodaka je popunjena jedna velika praznina u 

hrvatskoj publicistici, ali na nezgodan način. On je doslovno popunio tu prazninu 

jer se sada nitko neće tako lako upustiti u takovu vrstu pisanja svjestan da će ga 

uspoređivati s Hodakom. A tko bi poželio tako nešto? 

Ovim predstavljanjem svoje knjige Hodak je, vjerovali ili ne, pokazao i svoju 

racionalnost. Vi vidite da je nas trojica ovdje, a on je zamislio nas četiri. Naime, 

Hodak zna da ja u svojim tekstovima volim citirati još jednog sjajnog hrvatskog 

kolumnistu g. Marka Ljubića. I eto, igrom slučaja, Marko Ljubić je objavio sjajan 

prikaz ove knjige Sa Zvonimirom Hodakom putevima “Lijeve naše” na portalu 

narod.hr 

Evo nekoliko misli g. Ljubića: 

Njegova knjiga kolumni je knjiga pripovijetki, snažnih, netipičnih utoliko važnih, 

pripovijetki koje, kako su godinama otvarale svaki radni tjedan ranojutarnjim 

čitanjem i relaksacijom mnogima, a mnogima i gorkom mukom i nevoljom, ovisno 

o tome kako se tko u tome prepoznavao i snalazio, ovisno i o intelektualnim 

mogućnostima projekcije tako običnih poruka na svoju svakodnevnicu, zapravo 

danas u njegovoj knjizi „Lijevom našom“ nude sustavniji pristup i nužno nameću 

čitav niz pitanja svakome od nas. Tko hoće i zna, naravno. 

Hodak kakav jest na taj način je otišao i od – ponedjeljka, pretvarajući ga u cijeli 

tjedan svakome tko uživa u njegovim rečenicama, prispodobama, ironiji, vicu i 

sarkazmu. 

(...) 

On refleksom sjajnog intelektualca ne pridaje gotovo nimalo značaja 

svakodnevnim prolaznicima u politici, tipovima s margina pristojnoga društva i 

koliko toliko pristojnih vrednota, tu i tamo će čisto da u svojim kronikama 

prethodnoga tjedna ostavi jasan znak ili uporište o realnom vremenskom trenutku, 

spomenuti nesretnike, naročio progresivce iza kojih stupaju trupe antifa u javnosti 

i po zagrebačkim ulicama. Iz priče u priču, iz kolumne u kolumnu Hodak 

nasilnicima ponavlja da su progresivci, nadriknjiževnicima da su književne 

veličine, antifa feministkinjama da su ženstvene ističući snažnom ironijom njhove 

primitivne ispade i svodeći ih na karikature a ne na žene, polunovinarima će 

priznati gigantizam njhove misli i dijela, budalama će pripisati svu pamet svijeta 

zadajući im nužnost pronalaženja kakve podrumine za smještaj tolikoga znanja, a 

sebi i svojim čitateljima, zapravo već pokretu, jednostavno prisvojiti ognjište, 

dom, tradiciju. I grijati srca i um. 

http://narod.hr/kultura/marko-ljubic-zvonimirom-hodakom-putevima-lijeve-nase  

I Ljubić, slično Jurčeviću posebno komentira Hodakov pojam „Žikina dinastija“. 

Naime Jurčević u svom Predgovoru kaže kako ga „Hodak često koristi kao naziv 

http://narod.hr/kultura/marko-ljubic-zvonimirom-hodakom-putevima-lijeve-nase
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moćnog društvenog sloja koji je fatalistički zarobljenik jednoumne 

jugokomunističke paradigme – sadržajniji je i jasniji od svih opisa i nabrajanja 

koje za istu skupinu koriste društvene znanosti“.  

Mene posebno obraduje kada Hodak piše o zečevima iz jednostavnog razloga što 

i ja često parafraziram poznatu Miloševićevu izjavu od 14. kolovoza 1995., dakle 

tjedan dana poslije „Oluje“. Napisao sam i knjigu s naslovom „Hrvatski genocid: 

Napravili zečeve od Srba“. Prije Kazala stavio sam Hodakove riječi: 

DOMOVINSKI RAT 

Fašisti te napadnu, okupiraju, razore, poubijaju mnoštvo ljudi, a kad od njih 

napokon učiniš zečeve, oni te proglase fašistom! 

Uz ovo spomenimo da za današnju srpsku vlast bivši predsjednik Srbije Boris 

Tadić kaže da vodi makijavelističku pa i nacističku politiku. 

Kaže mi kolega kako su ga Tadićeve riječi podsjetile na moje, dakle i Hodakove, 

tvrdnje. Još 1987. godine bio sam šokiran koliko ljudi u Hrvatskoj nisu bili svjesni 

rastućeg fašizma u Srbiji. Ni pred rat mnogi nisu bili svjesni, Tako sam u to 

vrijeme na jednoj tribini o Hrvatima u drugim republikama tadašnje države u HIC-

u bio iznenađen velikim pljeskom prepune dvorane predstavniku Hrvata iz 

Slovenije koji je uvjeravao naše Janjevce da trebaju ostati živjeti na svojim 

ognjištima u takovoj Srbiji. Rekao sam im da ću polemizirati s njihovim pljeskom: 

„Zamislite da su sada tridesete godine i da smo Židovi u Njemačkoj. Istim riječima 

kolega vas uvjerava da ostanete živjeti ovdje. Što mislite koliko će vas za 10 

godina biti živih?“ 

Samo je jedan od nazočnih dva puta udario dlanom o dlan i potom tajac. 

A danas mi u Hrvatskoj vidimo da su se fašističkom agresoru u takovim 

optužbama pridružili „hrvatski“ ljevičari. Nedavno je Hodak i njih uključio u 

gornju definiciju poručivši im:  

„Oluja će vas pratiti do kraja života u vašim zečjim dušama.“ 

Istina mnogo ranije je Hodak ukazao na fašistički karakter tzv. hrvatskih 

antifašista navodeći riječi Winstoni Churchilla: 

„Fašisti će u budućnosti sebe nazivati antifašistima.“  

Zapravo nije ni važno je li Churchill autor ovih riječi ili nije. One doista sjajno 

opisuju tzv. hrvatske antifašiste koji su otvoreno ili prikriveno bili uz velikosrpsku 

fašističku agresiju na Hrvatsku, pa će ih „Oluja“ doista pratiti do kraja njihovih 

života u njihovim zečjim dušama, zar ne? 

Zanimljivo je da sam i u ponedjeljak čekao na Hodakovu kolumnu. Valjda zbog 

izbora, koje Hodak komentira: 

Izbori su prošli. Za HDZ dobro, za ljevicu loše, a za duboko podijeljenu Hrvatsku 

još lošije. 

Čini mi sa da nam on samo najavljuje kako ćemo itekako i ubuduće čekati na 

njegove kolumne bez obzira što nam se smiješi „Europska Hrvatska“.  

Ili upravo zbog toga. Sjetimo se riječi bivšeg francuskog vojnog biskupa Michela 
Dubosta, na međunarodnom vojnom hodočašću u Lourdesu, kada je rekao da se 

divi nama Hrvatima, jer imaju nešto što sve više nestaje, imamo vrijednosti koje 
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se u Europi gube, a bez kojih ona ne može živjeti. Čini mi se da će nam Zvonimir 

Hodak i ubuduće pisati s nostalgijom o hrvatskoj Hrvatskoj! Na radost svih nas! 
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ZAVRŠNI TEKSTOVI 
 

Nedavno sam čestitao Thompsonu rođendan: 

 

Naslov:  SRETAN ROĐENDAN MARKU PERKOVIĆU THOMPSONU 

Datum:  Tue, 27 Oct 2020 22:17:27 +0100 

Šalje:  Josip Pecaric <pecaric@element.hr> 

 

SRETAN ROĐENDAN MARKU PERKOVIĆU THOMPSONU  

Zapravo je današnji rođendan našem Thompsonu na poseban način čestitano jer 

je danas objavljen tekst s jučerašnjeg nastupa generala Ivana Tolja u „Bujici“, a 

general Tolj je autor Pisma hrvatskih generala kojim je branjen i Thompson i 

njegova legendarna pjesma „Bojna Čavoglave“. Evo teksta tog nastupa, kap i 

Pisma 16 hrvatskih generala. 

Sretan Ti rođendan Marko! 

Tvoj, 

Josip Pečarić  

 

Priložio sam I tekst generalovog nastupa, kao I pismo 16 generala.  

O tome pismu govori I Hodak u svojoj kolumni od 02. 11. 2020. Pa je dajem u 

prilogu. Zapravo zanimljivo je usporediti ono što u njoj piše Hodak s onim što 

sam pisao u knjigama s kojima sam završio prethodno poglavlje: DRUKER i  

SLOBODAN LANG / PEŠORDA O LANGU. 
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PRILOZI 

 
LIJEVOM NAŠOM 

  

POSTAJE SVE JASNIJE DA KOMUNIZAM JOŠ 

UVIJEK NIJE POBIJEĐEN, ONI SE DANAS ZOVU... 
 

 
Autor 

Zvonimir Hodak 
 
Gledajući već drugi puta, ali i zadnji, "Ćirilicu" na TV Happy Milomira 

Marića, mnoge stvari su mi postale bistrije. Bolje shvaćam na prvi pogled 

"zbunjujuću" misao Dobrice Ćosića: "Mi lažemo da bismo obmanuli sebe, 

da utešimo drugoga, lažemo iz samilosti, lažemo iz stida... da sakrijemo 

svoju bedu... laž je vid srpskog patriotizma...". 

 

17.05.2021.  

 
Johan Bosnić, gost u zadnjoj "Ćirilici" rodio se negdje u Americi ili Kanadi kao 

Hrvat. Za vrijeme rata devedesetih Srbi su ga uvjerili da je on Srbin "iz dna kace". 

I sad on na "srpsko-engleskom" jeziku neukim balkančerosima objašnjava 

"međunarodnu" definiciju genocida. Bolje rečeno, zašto se u Srebrenici nije 

dogodio ili, kako on kaže, desio genocid. Kod genocida, mudro se nakašlja naš 

John, "najpre se ubijaju žene i deca, deca da ne bi kasnije postali vojnici koji će 

da ubijaju Srbe, a žene da ne bi rađale decu koja će kad odrastu opet da kidišu 

(pogodili ste!) - na Srbiju". A u Srebrenici se desio anti-genocid, podučava nas 

John "iz dna kace". "Tamo su naoružani Srbi u tri dana poubijali oko osam i pol 

hiljada Muslimana, a da među njima nije bilo ni jedne žene ni ženskog deteta... I 

gde je tu genocid?", zavapi Johan Bosnić. A ja se ponovno sjetih najiskrenijeg 

Srbina svih vremena Dobrice Ćosića: "lažemo iz stida... da sakrijemo svoju bedu". 

No, jedno se mora priznati. Mi Hrvati nikada nismo uspijevali sakriti svoju bijedu. 

Zato je Srbija bila apsolutni pobjednik Drugog svjetskog rata. Sjetite se 

Nedićevog brzojava Hitleru kako je Srbija prva "Judenfrei" država u Europi. 

Sjetite se slika kneza Pavla Karađorđevića u paradnoj uniformi s Adolfom 

Hitlerom, sjetite se četnika i čiča Draže, vjernih partnera Hitlera i Mussolinija 

koji su nakon pada Italije masovno, bez službenog prelaznog roka, prelazili u 

https://direktno.hr/autori/zvonimir-hodak/
https://direktno.hr/autori/zvonimir-hodak/
https://direktno.hr/autori/zvonimir-hodak/
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partizane. Danas su četnici i Draža Mihailović u Srbiji proglašeni antifašistima, 

pa tako Draža ima ulicu u Kragujevcu, a četnici su postali moderna "napredna 

stranka". Tako to rade "pobjednici" u Prvom i Drugom svjetskom ratu... 

A mi Hrvateki? Kod nas još traje lov na crne fašiste, ustaše, Juru i Bobana, 

Thompsona, Čavoglave... Dobro, ima kod nas i pozitivnih stvari. Nije sve samo 

crnilo. Recimo, ako bude po prognozama i pravdi pa na lokalnim izborima u 

Zagrebu pobijedi Tomašević, evo nama opet Trga Maršala Tita. "Stari" se opet 

vraća među vladajuće. Druga etapa bi mogla biti inicijativa ultralijevih da se 

Zagreb preimenuje u Titograd. To je tzv. "istorijska nužnost", objasnit će nam 

razni Klasići, Jakovine, Markovine i Goldsteini. Samo trebaju biti uporni u 

ponavljanju svog lažnog stava. Baš kako je naučavao Goering. Pedeset i više 

godina su nas uvjeravali kako je Zagreb 8. svibnja 1945. g. zaista bio oslobođen. 

Zašto nas onda u ovo vrijeme krize ne bi još lakše uvjerili da je Tito bio zaslužan 

heroj koji treba dobiti natrag svoj najljepši trg u Zagrebu kao i da bi bilo najbolje 

Zagreb preimenovati u Titograd u spomen na velikana naše antifašističke borbe 

koja je završila svirepim komunizmom. 

Možda ipak "radikalni" purgeri pomoću Hercegovaca i Bosanaca sačuvaju "status 

quo" ili kako neki vole kazati "status quo vadis". Ljevičari su navodno nedavno 

proveli u Zagrebu među Zagrepčanima jednu neobičnu anketu s pitanjem: 

"Smetaju li vam u Zagrebu Hercegovci i Bosanci?". Njih 14% odgovorilo je sa 

"DA", a čak 86% odgovorilo je "Neka nas". To ne bi bilo loše za rezultate 

zagrebačkih izbora. Međutim, bojim se da će se tu ipak nešto pitati i Tomaševića, 

a možda i agenciju Initiative d.o.o. u vlasništvu srpske I&F grupe iz Beograda 

koja vodi njegovu kampanju. Zanimljivo je kako ljevičari ne mogu bez Beograda. 

Jedan tvrdi cinik na fejsu upozorava: "Pozdravi ujutro svaku budalu na ulici jer 

on sutra može biti tvoj gradonačelnik!". 

 

Povijesni revizionizam je nazvati trg po čovjeku koji je ubijao u 

Hrvatskoj 
Uporni, tvrdi i nepokolebljivi borci protiv tzv. povijesnog revizionizma su bez 

prave konkurencije. To su mahom naši globalisti, liberali i jugo-nostalgičari. Bilo 

bi ipak pomalo dosadno navoditi uvijek ista imena. Sve su to ljudi malih čela, ali 

velikih načela. Pitam se nije li povijesni revizionizam vratiti na Trg Republike 

Hrvatske čovjeka koji je ubijao u Rusiji, Španjolskoj i najviše u Hrvatskoj. 

Čovjeka koji se nalazi na svakoj iole relevantnijoj listi ratnih zločinaca dvadesetog 

stoljeća? Nadalje, nije li grubi povijesni revizionizam uspoređivati četnike koji su 

1991. g. klali u Vukovaru i desne političke stranke u Lijepoj našoj? Takva pitanja 

muče i super senzibilnog Freda Matića zvanog "punjena ptica". On, onako mudar 

i analitičan, izjednačava deranje maloljetnika pred Borovim selom s klanjem na 

Ovčari, u Bolnici, Borovu selu... Jesu li su ti klinci ikada ikoga postrojili, odvezli 

iz bolnice na Ovčaru, ubili, odvezli trideset tisuća zarobljenika u logore širom 

Srbije...? Shvaćam da je Fredu s obzirom na njegovu pamet i poziciju teško 

shvatiti razliku između nenaoružane i ogorčene mladeži i onih koji su zaista 
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vjerovali da će im Slobo poslati salate, a oni će klati Hrvate. I klali su "en masse" 

kako bi rekao Krleža.  

Titovi su nam komunisti četrdeset i pet godina prali mozak s NOB-e epopejama, 

klasnim neprijateljima, samoupravljanjem, nesvrstanošću itd. Neka mi netko 

navede i opiše rezultate i jedne bitke između partizana i Nijemaca ili ustaša u kojoj 

su pobijedili. U svim megalomanskim ofenzivama opisivao se "nadmoćni" 

neprijatelj i kako su im "naši borci" pobjegli, usput spašavajući ranjenike što im 

je bio i glavni razlog za povlačenje i bježanje. Ali, da nije bilo ranjenika, bilo bi 

jao fašistima... Dokle god još i dan danas katedrama povijesti na hrvatskim 

filozofskim fakultetima "drmaju" likovi kao što su Klasić, Goldstein, Jakovina i 

Markovina, povijest će nam ostati "prazna ploča" iliti "tabula rasa".  

Uz takvu revizionističku povijest gledali smo u doba komunizma kultnu srpsku 

seriju "Povratak otpisanih" i morali se diviti herojima koji metu pod s priglupim 

fašistima. Istodobno smo neki od nas koji smo malo dublje začeprkali po 

povijesnim činjenicama (koje nisu bile lako dostupne) već u to vrijeme saznali 

kako je npr.: "herojski" Beograd pao u ruke grupi od samo devet njemačkih 

vojnika na čelu s kapetanom Klingerbergom, a tijekom Drugog svjetskog rata 

ubijena su bila u Beogradu bila čak dva njemačka vojnika. Međutim, naši 

historičari i dalje pričaju svojim studentima bajke o Drugom svjetskom ratu na 

ovim prostorima i o bivšoj Jugi. U svojoj knjizi "Deceptions of World War II" ili 

"Obmane Drugog svjetskog rata" William B. Breuer opisuje ovaj podvig koji je 

12. travnja 1941.g. izvela grupica motor-biciklističke jurišne satnije njemačke SS 

Panzer divizije "Dash Reich"... Sve ostalo ste vidjeli u seriji "Povratak otpisanih".  

 

Borbu za prava radničke klase zamijenila je borba za klimatske 

promjene 
Pa ako je pad Beograda bio po svemu operetna povijesna crtica s "ovih prostora", 

današnji "povratak otpisanih" to sigurno nije. Postaje sve jasnije da komunizam 

još uvijek nije pobijeđen. U današnjem pakovanju on se zove "nova ljevica". I 

nekako mi se čini da će se "otpisani" najprije vratiti u Zagrebu. Srećom neće biti 

"oslobađanja", kao 8. svibnja 1941. g. Uz novu ideologiju moderne njemačke i 

austrijske ljevice koja je borbu za prava radničke klase zamijenila borbom za 

klimatske promjene, ekologiju, zbrinjavanje otpada, ljudska prava marginalnih 

skupina (LGBTQ) itd., u Hrvatskoj, a napose u Zagrebu, galvanizirala se oko 

Tomaševića čvrsta sekta onih koji fanatično vjeruju da su njihovi slavni predci 

legendarne 1945. g. zaista dočekani kao svjetlo na kraju tunela. A to je u stvari 

bio "brzi voz koji je jurio punom brzinom uskim tunelom" na one naivne tada, ali 

i danas. 

Tko to ne vidi neka samo pogleda kako su se uz sposobnog, ali izmanipuliranog 

Tomaševića zdušno svrstali razni prikriveni jugo-nostalgičari kao Urša 

Raukar, Rada Borić, Vili Matula, Mima Simić, Mile Kekin s drugaricom.... i 

čekaju svoj povratak na vlast. Ako u svojoj političkoj naivnosti i lakomislenosti 

dopustimo da grupacija "Možemo" Zagreb uvede u taj liberalno-

kriptokomunistički tor onda ćemo se na kraju sa sjetom spominjati pok. Bandića. 
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A Sava će tada napokon opet poteći nizvodno. Nama malo iskusnijima neće tada 

preostati ništa drugo nego da sjednemo uz obalu Save i čekamo, kao što kaže 

kineska mudrost, da tijela naših neprijatelja jednog dana zaplove nizvodno i prođu 

kraj nas. Zato smo supruga i ja ocijenili kako nam u Zagrebu ostaje samo jedno 

ime koje bi možda moglo poljuljati jeftini trijumfalizam i najezdu lijevih 

skakavaca - Miroslav Škoro. Za tridesetak sati vidjet ćemo je li je on taj? Usput, 

šteta za Davora Filipovića što je kandidat HDZ-a, stranci koja bi u koaliciji s 

Jelenom Pavičić Vukičević sigurno pljeskala ponovnom povratku Trga Maršala 

Tita. 

Dok pišem ovu kolumnu javio mi se Radeljak. Tvrdi da ima informaciju o 

kandidatu liste "Možemo" Vili Matuli. Naime, priča se u tzv. glumačkim 

krugovima kako si je pok. Marlon Brando za života umišljao da je on Vili Matula 

- član Centralnog komiteta Saveza komunista Hrvatske. "Ma ne izmišljaj, Vili da 

je bio član CK SKH?", rekoh Dikanu. "Ne, ne, istina je. Pričao mi je pok. 

Miljenko Smoje", ustraje Dikan. 

 

Jovan Rašković bio je 'mala beba' prema Pupovčevima... 
Javlja Branimir Bradarić iz Vukovara: "Na listama u Vukovaru više Srba nego 

Hrvata". I sad se ti ljuti kad komšije tvrde da je Vukovar njihov grad. Frekventni 

autobusni promet između dva "bratska" naroda mogao bi doći glave Penavu. 

Njima je to je nešto k'o vikend shopping u Hrvatskoj. "Kupit ću ti farmerke kad 

budu opet neki izbori u Lepoj njihovoj". Kako sada nitko ne postavlja pitanje 

"kako mogu u Hrvatskoj glasovati oni koji u njoj ne plaćaju porez?" Ili neka 

drugarica iz Borova Sela kojoj smeta "vaših dvanaest redarstvenika".  

Naš Dragan Crnogorac tiskao je predizborni plakat na ćirilici: "Reci NE Oluji!". 

Nitko od "ustaša" ni da pisne na to. Izborno povjerenstvo je sigurno navuklo 

"ćebe" preko glave. Doći će na red i Gotovina. Bosnić je maher za genocid... itd. 

itd. Da je netko Tuđmanu tamo negdje 1996-97. g. prorekao da će ratni gubitnici 

tiskati predizborne plakate na ćirilici protiv Oluje, on bi sigurno vrlo burno 

reagirao. Ovaj današnji HDZ s Plenkijem na čelu gleda sve to sasvim 

blagonaklono i bez riječi. Konačno on je, ne u taktičkoj, već u dugoročnoj 

strateškoj i ideološkoj koaliciji s Pupovčevim SDSS-om. A mi i dalje glumimo 

ratne pobjednike. Sve me to podsjeća na onu pošalicu: lako je glumiti orgazam. 

Hajd' odglumi erekciju. 

Psihijatar Jovan Rašković iz 1990-91. g. bio je "mala beba" prema ekipi 

okupljenoj oko Pupovca. Jovan sve to gleda gore među oblacima, krsti se tri prsta 

i promrsi sebi u bradu: "Svaka čast junaci!. Mi smo bili 'amatersko društvo' prema 

ovima. Ušli u Vladu, našima se isplaćuju milijunske odštete. Svi naši, počevši od 

Save Štrbca, uredno primaju penzije. Država nam financira tjednik Novosti, a mi 

im s našim novinarima vadimo džigericu. Nismo im isplatili ni dinara, ni kune za 

ratnu odštetu, a ni nećemo. Hrvatski jezik smo im službeno pretvorili u 

bunjevački. Svaka čast našima. Bravo naši!".  

I sad bi, nakon sveg iznesenog, trebalo nešto i zaključiti. Teško. Bolje je ispričati 

jedan zgodan karakterni zagorski vic. 
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"Štef, hajd' da vidimo kak' stojiš z matematikom. Ak' imaš sto litri vina i ja te 

prosim da mi daš 36 litri, kuljke bu ti ostalo?". "Sto litri!" spremno odgovori Štef. 

Ne podsjeća li vas ovo barem malo na nekakav dug Srbije prema RH? Recimo, 

potražujemo 45 milijardi dolara. Ako nam plate 50%, koliko nam još duguju? 45 

milijardi... 

 

Nerealno je očekivati od Izraela da prešuti na tisuće ispaljenih 

palestinskih raketa 
Izrael i Palestinci su u novom sukobu. Evo kako nas o tome prosvjetljuje 

naš Silvek Tomašević, "vječni" dopisnik Večernjaka iz Rima. Špranca mu je još 

iz "samoupravnog socijalizma". Kaže Silvek: "Reagirajući na provokacije 

Palestinaca s tolikom žestinom, Izrael je počinio veliku grešku". Sad malo o 

činjenicama. Palestinci su, uz mali poguranac iz Irana, ispalili na Tel Aviv oko 

1700 raketa i to potpuno neselektivno. Gdje padnu, padnu. Na škole, vrtiće, 

bolnice. Pazite, preko 1700 raketa. To je ta "provokacija". Naravno, Hamas sluša 

Teheran koji se, silaskom Trumpa sa svjetske scene, naglo probudio. Bojim se da 

se radi o vulgarnoj žrtvi običnih ljudi koje žive u Gazi. Raketirati Tel Aviv, 

Jeruzalem i očekivati od do zuba naoružanog Izraela da to odšuti i predloži 

mirovne razgovore isto je tako realno k'o kad Zagorca zamoliš da ne pije. Sve sad 

ovisi o Joe Bidenu je li spreman vratiti nuklearni sporazum s Iranom ili će Iran 

isprazniti svoje raketne rezerve testirajući preko Hamasa koliko Izrael može 

kontrolirati sam sebe.  

A narod u Gazi? Silvek za to ima vječno spreman ljevičarski odgovor. Kao alibi 

pronalazi svjedoka, nekog "uglednog" ljevičarskog docenta sa sveučilišta Johns 

Hopkins Vali Nasr, navodno velikog stručnjaka za Srednji Istok koji mudro 

podučava Silveka i nas da Izrael "ne zna pred palestinskom krizom reagirati 

drugačije nego grubom silom". Pazite, Palestinci ispale prvi više od 1700 raketa 

po izraelskim gradovima i kibucima, a oni odgovorili grubom silom. "Svjedok" 

našeg Silveka mora biti porijeklom iz Zagorja jer je kod njih klasična izreka: "Ak' 

je do svjedoka, krava je naša...". 

 

https://direktno.hr/kolumne/postaje-sve-jasnije-da-komunizam-jos-uvijek-nije-

pobijeden-oni-se-danas-zovu-232742/  
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PREDSTAVLJANJE KNJIGE 'BOJNA ČAVOGLAVE' / 

THOMPSONOFOBIJA: HRVATSKI POLITIČARI I ZDS 

 

 
 

Vjerojatno je mnogima čudno što se knjiga 'BOJNA ČAVOGLAVE' / 

THOMPSONOFOBIJA predstavlja u vrijeme kada je počela ruska agresija na 

Ukrajinu i kada su hrvatski političari počeli pozdravljati sa ZA DOM SPREMNI. 

Istina oni kažu SLOBODA UKRAJINI, što je i razumljivo jer i jedan i drugi 

pozdrav znači spremnost davanja života za svoj narod, a hrvatskim političarima 

je lakše to izgovoriti za Ukrajinu jer nitko ne očekuje da bi oni doista dali život za 

ukrajinski narod, a za one koji su to spremni za hrvatski narod još nisu sigurni 

hoće li oni koje slušaju inzistirati da se takve i kazneno goni. Ne mogu ni biti 

sigurni kada vide kako se te gazde nadaju da će postići kompromis s agresorom 

na štetu Ukrajine. Putin im se otvoreno ruga i prijeti im pa pokazuje i svoj 

„humanizam“: Otvorit ćemo humanitarne prolaze iz opkoljenih gradova do Rusije 

i Bjelorusije gdje možemo zatvarati one koje kažu da smo u ratu s Ukrajinom. Ili 

samo žele iskoristiti Ukrajince da 'hrabri' ruski vojnici imaju ljudski štit od 

Ukrajinaca, o kome je Putin već i govorio.  
Vratimo se ovim mojim uobičajenim pogrješkama i očitom nerazlikovanju 

pozdrava u Ukrajini i Hrvatskoj kojima se pokazuje spremnost davanja svojih 

života za slobodu domovine. 
Da nije žalosno, bilo bi smiješno danas gledati kako su u Hrvatskoj najglasniji oni 

koji su protiv ZDS i Domovinskog rata kako viču 'Sloboda Ukrajini'. Čak i 

objašnjavaju da je istina u Drugom svjetskom ratu korišten i jedan i drugi ali je 

povijesno prednost na ukrajinskoj strani. Naravno i to je glupavo kada znamo da 

je ZDS iz pjesme tj. Himne hrvatskih mornara stare tisuću godina. Ne pada im na 

pamet usporediti „gladomor“ nad Ukrajincima i „Križni put“ hrvatskog naroda – 
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zločine Staljina i Tita koji su među najvećim zločincima u prošlom stoljeću. Još 

smješnije je kada znamo da je sa ZDS izborena pobjeda u Domovinskom ratu, a 

uvjereni smo da će i Ukrajinci pobijediti agresora u ratu. Hoće, ali to je tek pred 

njima. 
O istovjetnosti pozdrava SLOBODA UKRAJIN i ZA DOM SPREMNI lijepo se 

može razlučiti iz današnje kolumne Zvonimira Hodaka; SAD KAD JE 

PRAVOSLAVNI DUH IZAŠAO IZ BOCE U KOJU ĆE SE TEŠKO VRATITI, 

VIDIMO SVU GENIJALNOST PREDSJEDNIKA TUĐMANA 
 Hudak prvo podsjeća na Domovinski rat i genijalnost predsjednika Tuđmana što 

tek očekujemo od Ukrajinaca, kao i na one koji su podržavali Miloševića u srpskoj 

naci-fašističkoj agresiji a danas viču SLOBODA UKRAJINI i drže figu u džepu: 
Te scene bude sjećanja na Domovinski rat, još jedan pravoslavni džihad na tuđe 

tlo. Provališ, osvojiš, protjeraš stanovništvo, sve razrušiš i osnuješ svoju državu 

u tuđoj, pod krinkom zaštite svog stanovništva. Sve je to za nas već "deja vu", ali 

zato nije nimalo manje tragično i strašno. Zanimljivo je kako su parapolitičke 

organizacije (Srpska i Ruska pravoslavna crkva) odmah blagoslovile svoje 

"heroje" koji kasnije završe u Haagu ili pred nekim novim međunarodnim 

kaznenim sudom. 
Sjajna razmišljanja Marcela Holjevca vode nas natrag u 1991. Ukrajina traži 

suđenja za ruske ratne zločine. Sjetite se kako smo i mi to tražili tijekom 

Domovinskog rata. Naivno smo vjerovali kako će svijet prepoznati tko je u stvari 

bio agresor i razaratelj naše domovine. Međutim, odmah po osnivanju suda u 

Haagu cijelo to suđenje se pretvorilo u političku farsu traženja ravnoteže krivnje 

pod parolom kako je zločina bilo na obje strane pa zato treba individualizirati 

krivnju i da se ne smije suditi samo agresoru. 
Treba osvijestiti veličinu političkog genija predsjednika Tuđmana 
Kasnije je ta ista međunarodna zajednica tražila od nas da se vlast odrekne HOS-

ovaca koji su među prvima uzeli u ruke oružje i branili Hrvatsku jer su navodno 

to bile probuđene ustaše čije simbole treba zabraniti. Naravno, takav stav su 

međunarodnoj zajednici nametnule srpske službe i domaći jugo-nostalgičari. 

Srećom, tada je Tuđman još bio živ pa nije na to nasjedao, a nije im to srećom 

uspjelo ni do danas. 
Ukrajinci znaju tko je "The wrong boy next door". U Ukrajini se bar zna da su svi 

Rusi koji tamo žive na strani Putina, a Ukrajinci za neovisnost i mir u svojoj 

zemlji. U vrijeme Domovinskog rata srpske obavještajne službe i domaći jugo-

nostalgičari, orjunaši i izdajice stalno su gurali tezu kako su Tuđman i Milošević 

vodili "dogovoreni rat", kako se želi uspostaviti ustaška država, kako su ugrožene 

sve manjine koje žive u Hrvatskoj, kako se prisilno pokrštavaju vjernici 

pravoslavne vjere itd. itd. 
Iako je nezahvalno i opasno vuči paralele između dva rata jer su okolnosti uvijek 

donekle drugačije, ipak, iz današnje perspektive rata u Ukrajini, treba još jednom 

osvijestiti veličinu političkog genija predsjednika Tuđmana i ljudi oko njega koji 

su u još gorim okolnostima – s embargom na uvoz oružja, nesklonošću ukupne 
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međunarodne zajednice i tek u fazi stvaranja vlastite države – uspjeli pobijediti u 

Domovinskom ratu i ostvariti samostalnost, mir i prosperitet Hrvatske. 
(…) 
Neka danas netko predloži Vijeću sigurnosti da se uvede embargo na kupnju 

oružja Ukrajini i Rusiji i da je taj netko još i državljanin Ukrajine. Bio bi odmah 

smješten u jednu zdravstvenu ustanovu na kraju zapadnog dijela Zagreba. Sad 

kad je pravoslavni duh izašao iz boce u koju će se teško (a moguće nikada više) 

vratiti, vidimo svu genijalnost Tuđmana. Sad samo zamislite da nije bilo njegovog 

taktičnog i strpljivog stvaranja gardijskih brigada, pregovaranja s Miloševićem 

kako bi kupio vrijeme dok se ne pripremimo za rat, i da nismo zaokružili svoju 

državu Bljeskom i Olujom, što bi bilo danas od "Lepe njihove"? Bolje ne 

zamišljajte! I onako je previše crnila. Radije maštajte kako se Putinu iznenada 

dogodio ruski Majdan… 
Njega je još Horacije proglasio za "Hostis humani generis" odnosno 

"Neprijatelja ljudskog roda". 
U nastavku Hodak daje usporedbu ZDS i SLAVA UKRAJINI: 
O pozdravima ZDS i Slava Ukrajini 
Ima jedna upadljiva simetrija između Ukrajine i Lijepe naše. To su povijesni 

pozdravi ZDS i Slava Ukrajini. Kako piše novinar Inoslav Bešker koji povijest 

politike ima u malom prstu, Slava Ukrajini je doslovni citat stiha progonjenog 

nacionalnog preporoditelja Tarasa Ševčenka. Pjesmu je napisao 1840.: "Naša 

misao, naša pjesma, neće umrijeti, neće propasti… odatle ljudi naša slava, Slava 

Ukrajini". Od tada je taj stih postao nacionalno geslo za vrijeme ukrajinske 

nacionalne revolucije 1918.-1921. Istih godina kad su "hrvatske guske" odgegale 

u beogradsku maglu. 
Naravno, 1921. Ukrajinska Narodna Republika dočekala je "slobodu" pod 

čizmom Crvene armije. Taj pozdrav koristile su i pristaše Stepana Bandere (jedan 

od vođa ukrajinskog nacionalnog pokreta u zapadnoj Ukrajini koji sam definira 

ukrajinski nacionalizam: «Ideja ukrajinskog nacionaliste, nacionalističkog 

pokreta, nije istoznačna terminu sa Zapada. Ukrajinski nacionalni pokret nema 

ništa zajedničko s nacizmom, fašizmom ili nacional-socijalizmom. Ukrajinski 

nacionalizam se bori protiv imperijalizma, protiv totalitarizma, protiv rasizma i 

bilo kojeg oblika diktature te zagovaranja nasilja. Termin ukrajinski nacionalist 

istovjetan je terminu ukrajinski patriot, koji je spreman boriti se za slobodu svoga 

naroda i žrtvovati sve za svoj narod, žrtvovati sve što posjeduje» - 
https://hr.wikipedia.org/wiki/Stepan_Bandera - zapravo istovjetno definiciji 

hrvatskom nacionalizmu, JP) koji je naravno bio fašist. Stara, već znana priča. 

Kad Ukrajina poklekne onda će na površinu isplivati ruski i ukrajinski Krausi 

rokćući protiv pozdrava Slava Ukrajini. Stari su to Staljinovi demokrati. Oni znaju 

čekati… Mi smo naše neprijatelje otpravili s ZDS kući, a oni čekaju, ponizni i 

strpljivi neko novo klanje. ZDS nije kamenčić u njihovim opancima nego kompleks 

Kninske tvrđave i sjećanje na dane slave 5. kolovoza 1995. Stoga "Slava i 

Hrvatskoj"… 

https://hr.wikipedia.org/wiki/Ukrajina
https://hr.wikipedia.org/wiki/Stepan_Bandera
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https://direktno.hr/kolumne/sad-kad-je-pravoslavni-duh-izasao-iz-boce-u-koju-

ce-se-tesko-vratiti-vidimo-svu-genijalnost-predsjednika-tudmana-262830/  
Doista je nevjerojatno da je knjiga 'BOJNA ČAVOGLAVE' / 

THOMPSONOFOBIJA tiskana danas tako da je i njeno predstavljanje zapravo 

još jedna mogućnost da se da podrška ukrajinskom narodu. Za to sam zahvalan 

Croatiji Records koja je pomogla tiskanje knjige iako 'Bojna Čavoglave' nije tada 

bili omiljena hrvatskim političarima. A je li se to promijenilo tek ćemo vidjeti. 
Josip Pečarić 

 
https://www.dragovoljac.com/index.php/razno/29838-predstavljanje-knjige-

bojna-cavoglave-thompsonofobija-hrvatski-politicari-i-zds   

https://direktno.hr/kolumne/sad-kad-je-pravoslavni-duh-izasao-iz-boce-u-koju-ce-se-tesko-vratiti-vidimo-svu-genijalnost-predsjednika-tudmana-262830/
https://direktno.hr/kolumne/sad-kad-je-pravoslavni-duh-izasao-iz-boce-u-koju-ce-se-tesko-vratiti-vidimo-svu-genijalnost-predsjednika-tudmana-262830/
https://www.dragovoljac.com/index.php/razno/29838-predstavljanje-knjige-bojna-cavoglave-thompsonofobija-hrvatski-politicari-i-zds
https://www.dragovoljac.com/index.php/razno/29838-predstavljanje-knjige-bojna-cavoglave-thompsonofobija-hrvatski-politicari-i-zds
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BENJAMIN TOLIĆ, DRAGOVOLJAC.COM, 2022. 
 

ZAVRŠNI TEKST 

 
ORUŽJE I BENJAMIN TOLIĆ 

 
Puno je usporedbi naci-fašističke agresije Miloševićeve Srbije na Hrvatsku i ove 

današnje Putinove na Ukrajinu. Danas mnoge zemlje šalju pa i kupuju oružje 

napadnutoj Ukrajini. A napadnutoj Hrvatskoj UN je uvela tzv. Embargo na uvoz 

oružja drugim riječima ukinuli su joj pravo na samoobranu. Neki i danas plaču što 

je RH pobijedila u ratu: 

https://www.jutarnji.hr/vijesti/svijet/tajni-dokumenti-o-krvavom-raspadu-

jugoslavije-napokon-su-dostupni-je-li-njemacka-kriva-za-raskol-bivse-drzave-

15163780 

Podrška zapadnih zemalja Srbiji traje do današnjih dana. Sjetimo se: bijesni što je 

Tuđman slomio naci-fašističku agresiju, a hrvatski branitelji od napadača 

napravili zečeve u bijegu nisu došli OCU HRVATSKE DRŽAVE na sprovod, a 

odmah potom doveli svoje sluge na vlast u RH koji su odmah počeli uništavati 

pobjedničku HV. Sudili su hrvatskim generalima što su branili svoju zemlju. Istina 

Slobodana Miloševića su sudili i nazvali Balkanskim krvnikom, ali su Malog 

Slobu izabrali za predsjedavajućeg Generalne skupštine UN-a, nagradili naci-

fašističkog agresora polovinom BiH.  

Podrška „civiliziranog svijeta“ naci-fašističkoj agresiji na Hrvatskoj bila je tolika 

da je i sadašnji Papa odlučio da se i Srpska Pravoslavna Crkva, aktivni sudionik 

naci-fašističke agresije na Hrvatsku, uključi u postupak proglašenja blž. Stepinca 

svetim. Itd., itd.  

Zato ne čudi da su i poslije priznanja RH ostavili na snagu embargo na uvoz 

oružja. 

Zato je dobro danas podsjetiti se na priču o Embargu i Benjaminu Toliću koju sam 

više puta objavljivao u sklopu raznih tekstova. Objavio sam je i u mojoj knjizi 

Priznajem, Hrvat sam!, Zagreb 2005.: 

Još na početku velikosrpske agresije na BiH, dakle 1993. godine, organiziran je 

u Hamburgu okrugli stol o BiH. Sudjelovali su predstavnici tamošnjeg Instituta 

za mirovna istraživanja, veleposlanstva BiH, jedan Nijemac stožerni general 

ispred NATO-a, a ispred Hrvatskog veleposlanstva ministar savjetnik Benjamin 

Tolić. Bilo je oko 200 slušatelja. Na samom početku Tolić je rekao da on ne bi 

trebao sudjelovati na tome okruglom stolu jer on nije stručnjak za ratna pitanja 

pa će nazočni ismijati njegova gledišta. Obećali su da neće. Stožerni general je 

iznio stavove NATO-a. Srbi su po njima vojnički narod, a u BiH se može voditi 

partizanski način ratovanja, pa ako bi se uključio NATO rat bi trajao godinu 

https://www.jutarnji.hr/vijesti/svijet/tajni-dokumenti-o-krvavom-raspadu-jugoslavije-napokon-su-dostupni-je-li-njemacka-kriva-za-raskol-bivse-drzave-15163780
https://www.jutarnji.hr/vijesti/svijet/tajni-dokumenti-o-krvavom-raspadu-jugoslavije-napokon-su-dostupni-je-li-njemacka-kriva-za-raskol-bivse-drzave-15163780
https://www.jutarnji.hr/vijesti/svijet/tajni-dokumenti-o-krvavom-raspadu-jugoslavije-napokon-su-dostupni-je-li-njemacka-kriva-za-raskol-bivse-drzave-15163780
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dana, a bilo bi potrebno 500 tisuća NATO-vih vojnika. General je nabrojio 

golemo teško naoružanje koje bi im za to trebalo. Tada je riječ dobio g. Tolić i on 

je rekao da se ne slaže s procjenama iz NATO-a. Zatim je rekao kako on smatra 

da NATO-u treba najmanje milijun vojnika, a i sve brojke o potrebitom 

naoružanju je udvostručio. "Uz sve NATO-u bi trebalo najmanje četiri godine da 

bi pobijedio Srbe" – zaključio je Tolić. Dvoranom se razlijegao podrugljiv smijeh, 

na što je Tolić demonstrativno htio napustiti okrugli stol rekavši: "Pa zar nisam 

upozorio da će se smijati mojim tvrdnjama." Ispričali su se, a onda je on nastavio: 

"Ima i drugo rješenje. Treba pola od oružja koje bi bilo potrebno NATO-vim 

vojnicima podijeliti Hrvatima i Muslimanima, ali će tada rezultati biti porazni jer 

poslije toga više neće biti Srba s ovu stranu Drine." 

Po završetku tribine NATO-ov general je rekao Toliću da ga nije trebao onako 

ismijati, jer to su bili stavovi NATO-a, a ne njegovi. 

"Pa mogli ste to i reći. Ja i jesam ismijao njihove stavove, a ne Vas!" 

Ostali su prijatelji i zvao je Tolića za vrijeme „Oluje“ i rekao mu: „Idite do Drine“. 

Možda je i znao da će svijet nagraditi naci-fašističkog agresora. 

Naravno hrvatske snage u svijetu koji slavi i pomaže, vjerojatno i organizira naci-

fašističku agresiju i sudi one koje joj se suprotstave nisu smjele to učiniti. Zato 

danas i imamo Putina, njegovu agresiju na suverenu državu. 

Zato spomenimo samo Hodakov komentar: 

Sve što je Putin zamislio ostvarit će ratom i potom čekati da se histerija slegne pa 

onda "ispregovarati" s NATO-om i domaćom Petom kolonom punu "neutralnost" 

Ukrajine.  

https://direktno.hr/kolumne/zbog-putina-smo-zaboravili-na-covid-a-zbog-

liberala-jugonostalgicara-i-orjunasa-smo-ranjivi-skoro-kao-1991-261772/  

Naravno treba pročitati cijeli Hodakov tekst, a također i Hitrecov (obojica su 

članovi inicijalnog kruga Tuđman 100): 

https://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/hhitrec/39186-h-hitrec-putin-krsi-

autorska-prava.html  

U Prilogu dajem Hitrecov tekst. 

Pozdravljam vas uz Bojnu Čavoglave na Ukrajinskom: 

https://www.youtube.com/watch?v=WrFrLGcRioA  

https://www.youtube.com/watch?v=m2xrwF8SYxs  

 

Josip Pečarić 

 
 
  

https://direktno.hr/kolumne/zbog-putina-smo-zaboravili-na-covid-a-zbog-liberala-jugonostalgicara-i-orjunasa-smo-ranjivi-skoro-kao-1991-261772/
https://direktno.hr/kolumne/zbog-putina-smo-zaboravili-na-covid-a-zbog-liberala-jugonostalgicara-i-orjunasa-smo-ranjivi-skoro-kao-1991-261772/
https://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/hhitrec/39186-h-hitrec-putin-krsi-autorska-prava.html
https://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/hhitrec/39186-h-hitrec-putin-krsi-autorska-prava.html
https://www.youtube.com/watch?v=WrFrLGcRioA
https://www.youtube.com/watch?v=m2xrwF8SYxs
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ZA DOM SPREMNI I SLAVA UKRAJINI, 

DRAGOVOLJAC.COM, 2022. 

 

GENERALI PONOVO U BOJ ZA HRVATSKU 

(1) 
 

I dok u Hrvatskoj imamo sukob dva predsjednika puni su mediji komentara o 

tome. Međutim nisam primijetio da je netko uočio da se vodi borba unutar 

Četničke koalicije (kako ju je nazvao sam Predsjednik Vlade) koja provodi 

interese stranih moćnika. Istina Vjekoslav Krsnik će to spomenuti kada govori o 

Predsjedniku Vlade: 

Od samog početka na čelu HDZ-a a kasnije i Vlade Andrej Plenković vodi 

eurounijsku, a ne hrvatsku politiku koju je genijalno u kratkom aforizmu prije sto 

godina predvidio Anton Gustav Matoš: "U šarmantnoj pozi moderni poganac, 

najmio ga stranac da nam stavi lanac".  

https://www.dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/25652-kupuje-li-

zoran-milanovic-narodski-legitimitet-u-sukobu-s-andrejom-plenkovicem  

Međutim, Krsnik u svojoj raščlambi uopće ne spominje ono što je najvažnije u 

dokazivanju svjetskim moćnicima odanosti dva predsjednika – ulogu profesorice 

Đurđević u napadu na „Bojnu Čavoglave“. 

Naravno to ne zaboravlja Zvonimir Hodak: 

Profesorica kaznenog procesnog prava Zlata Đurđević podržala je predsjednika 

Milanovića, dok je bio premijer, u pravednoj borbi da "naše ljude" ne izručujemo 

"Švabama", a stala je i na stranu onih koji su na općoj sjednici sudaca Visokog 

prekršajnog suda željeli izbrisati "Čavoglave" s karte ove naše pseudo liberalne 

države. 

https://direktno.hr/kolumne/kako-je-milanovic-zbog-zlate-zrtvovao-pjesaka-

micu-pupovca-227902/  

A ZDS je nešto što je zadnja linija obrane Domovinskog rata (Holjevac) i 

svjetskim moćnicima se dokazuješ uspješnošću u borbi protiv tog pozdrava. U toj 

borbi Plenković je u nepovoljnijem položaju od Milanovića. 

On se gazdama“ dodvorava tako što pokazuje da je šef u RH Milorad Pupovac za 

koga dva predsjednika iz SDP-a ukazuju da je čovjek kojemu je iznad svega 

osobni interes. Njemu Milanović suprotstavlja profesoricu prava koja je pokazala 

čvrstoću u spomenutim stavovima kada je branila jugo-komunističke (ako hoćete 

veliko-srpske) interese pa je u tom pogledu sigurno moralnija osoba od Pupovca. 

Ista je priča u nastupu Milanovića. On stalno pokazuje da je Plenković osoba 

slična Pupovcu jer je u stanju biti čelni čovjek HDZ-a, dakle pokreta koji je stvorio 

Tuđman da bi stvorio hrvatsku neovisnost. 

https://www.dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/25652-kupuje-li-zoran-milanovic-narodski-legitimitet-u-sukobu-s-andrejom-plenkovicem
https://www.dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/25652-kupuje-li-zoran-milanovic-narodski-legitimitet-u-sukobu-s-andrejom-plenkovicem
https://direktno.hr/kolumne/kako-je-milanovic-zbog-zlate-zrtvovao-pjesaka-micu-pupovca-227902/
https://direktno.hr/kolumne/kako-je-milanovic-zbog-zlate-zrtvovao-pjesaka-micu-pupovca-227902/
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I dok je Plenkoviću krajnji domet bilo uklanjanje ploče hrvatskim braniteljima i 

komisija za „osudu ZDS“ dotle Milanović može natjerati vrh vojske da se odreknu 

svojih najčasnijih branitelja zbog ZDS. Dodvoravanje svjetskim moćnicima u 

borbi za mjesto vodećih slugu nastavlja se tj. vraća na „Bojnu Čavoglave“. 

Plenkovićevog predsjednika vrhovnog suda bilo je lako ismijati u njegovom 

priglupom napadu na „Bojnu“. Milanović ima za to nepokolebivu profesoricu 

prava i zato posebno naglašava kako Pupovac jedno kaže danas, a sutra drugo. To 

je gazdama mnogo važnije od pokazivanja njene dosljednosti kada je bila uz 

Milanovića dok je bio predsjednik Vlade. Dapače! Milanović samo pokazuje 

gazdama u svijetu kako on profesoricom prava može više učiniti s „Bojnom 

Čavoglave“ od Plenkovića kome su otežavajuća okolnost što mnogi iz njegove 

stranke imaju probleme sa stomakom na sve ono što je do sada učinio po 

Pupovčevom nalogu. 

Milanović stalno ukazuje na spremnost Plenkovića na suradnju (ili je i sam isti) s 

onima kojih se zapravo stide i oni za koje rade, stalno ukazuje na njegovo 

nehrvatstvo, na njegovu mržnju prema Tuđmanu, a vodi njegovu hrvatsku stranku, 

što je blago rečeno nemoralno, Milanović uspijeva tako za sebe okupiti i one koji 

su svjesni da je legendarna „Bojna“ zadnja linija obrane Domovinskog rata, a time 

i same Tuđmanove Hrvatske. 

U takvoj Hrvatskoj tko ostaje za obranu Tuđmanove Hrvatske? 

Jasno je da su to hrvatski generali. 

Sjetimo se da je i napad na Tuđmanovu Hrvatsku počeo napadom, umirovljenjem 

uz tvrdnju za veleizdaju hrvatskih generala zbog njihovog otvorenog pisma 2000. 

godine. 

Bilo ih je 12, a nedavno smo imali otvoreno pismo njih 16 u kojem se branila i 

„Bojna“. Nije ih se moglo umiroviti jer su već u mirovini. Poznato je da su se 

okupili oko generala Ivana Tolja.  

Plenkovićeva HTV u njegovoj borbi da gazdama u svijetu pokaže prednost nad 

Milanovićevim načinom na Dan zaštitnika hrvatskog naroda dovodi Srpskog 

patrijarha. Plenković se mora dokazivati pokazujući im koliko je spreman ići u 

ponižavanju svog(?) naroda.  

Tada u obranu Crkve u Hrvata i same države opet dolazi u ruke hrvatskih generala. 

General Tolj izlazi s pismom samo 4 generala i admirala, ali i s jednim 

akademikom i jednim sveučilišnim profesorom koji su ranije imali i žestoke 

polemike, ali danas djeluju sa sličnih pozicija (dakle Tuđmanovski potez generala 

Tolja).  

Plenkovićeva HTV tada dovodi kod Stankovića povjesničara poznatog po svojim 

neistinama u „znanosti“ pa slijedi izravni napad na HRVATSKOG predsjednika 

akademika Tuđmana, Stepinca uz uobičajeno korištenje laži o Jasenovcu (danas 

su svi oni obaviješteni o znanstvenom dokazu objavljenom u vrhunskom Q1 

znanstvenom časopisu da su popisi u JUSP Jasenovac obične laži). 

Tada generali organiziraju novo pismo koje potpisalo 16 generala i jedan admiral 

i poslije dva dana s potpisima još 4 pukovnika, 9 brigadira, 4 akademika, jedan 

dopisni član HAZU, 1 biskup, 17 sveučilišnih profesora, 31 doktora znanosti, 12 
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književnika itd. šalje na adresu HTV-a ali i mnoge druge adrese. Znajući da će i 

ono biti prešućeno, šalju i dodatno pismo kada se uz potpisnike pisma 4 generala 

i admirala uz akademika i profesora priključuje još jedan književnik Zdravko 

Gavran, a Peticija HRT-u je stavljena na Internet. Do sada s početnih 539 ima više 

od 2,000 potpisa. 

Da, dok se dva predsjednika bore za predvodnika u sluganskoj politici, opet se 

generali (oni doista hrvatski) moraju boriti za Hrvatsku. 

Josip Pečarić 

https://bezcenzure.hr/vlad/generali-ponovo-u-boj-za-hrvatsku/  

  

https://bezcenzure.hr/vlad/generali-ponovo-u-boj-za-hrvatsku/
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JESU LI "ANTIFAŠISTI" U RH ODUVIJEK BILI 

FAŠISTI? 
 

Zvonimir Hodak, tko bi drugi ako ne on, je još prije godinu dana upozorio tvrdnju 

Winstona Churchilla: Fašisti budućnosti nazivat će se antifašistima. 

Koliko je Churchil bio u pravu dokazali su doista tzv. hrvatski antifašisti. Teško 

je vidjeti razliku između tih "antifašista" i fašista. 

Međutim, mi u Hrvatskoj imamo istinske antifašiste i na to sam odmah upozorio 

(glasbrotnja.net, 31. 5. 2014., dragovoljac.com, 1. 6. 2014.): 

Znamo kako je dalje bilo i kako je krenula agresija na Hrvatsku. 

Tko je zaustavio srpski fašizam? 

Pa predsjednik Tuđman i hrvatski branitelji. 

To su istinski antifašisti. 

Tko je zaustavio genocid u Bihaću, za koji je američki vojni ataše u Hrvatskoj 

tvrdio da bi bio razmjera onim Hitlerovim u II. svjetskom ratu? 

Tuđman i hrvatski branitelji. 

Pa koje antifašiste uopće znate ako ne hrvatske branitelje? 

Vidjeli smo što Hodak govori o nasljednicima onih iz II. svjetskog rata, koji sebe 

proglašavaju antifašistima. Cjelokupnu svoju aktivnost su usmjerili protiv hrvatskih 

branitelja, a vlast ih financira i nagrađuje. 

Ima li logike da oni koji progone istinske antifašiste sebe nazivaju antifašistima? 

Ima, ako se sjetimo Churchilove izjave. 

Zapravo je nevjerojatno kako je Churchil točno, u jednoj rečenici, opisao 

današnje hrvatske "antifašiste". Doista, zar nisu istinski fašisti oni koji se bore 

protiv istinskih antifašista? A što su onda oni koji ih plaćaju i nagrađuju? 

Nekako mi se čini da je od tada kod državotvornih Hrvata sve više postajalo jasno 

da ih ovdašnji "antifašisti" proglašavaju fašistima da bi prikrili upravo svoj 

fašizam pa stalno viču "Držite lopova!". Doista je sve više takovih tekstova po 

državotvornim portalima i tjednicima. 

Tako Marko Jurič, direktno.hr, 27. 4. 2015. objavljuje kolumnu: Jugoslavenstvo i 

jugofašizam poput socijalne leukemije u Hrvatskoj u kojoj piše: 

Poraz Josipovića jest prvi veliki poraz tih snaga i veliki gubitak za njih jer su 

izgubili važnu polugu svoje vlasti. Međutim, zvijer je i dalje snažna, a ovako 

ranjena možda i opasnija. 

Jugoslavenstvo je vrlo čudna pojava u ovom sadašnjem trenutku u Hrvatskoj. Vrlo 

je moćno, lukavo i proželo je veliku većinu važnijih državnih institucija, javnih 

firmi, NGO sektor i sve važnije medije. To jugoslavenstvo je zapravo fašističke 

naravi, totalitarno elitističko, gangsterko, rasističko i netolerantno. Budući brani 

http://direktno.hr/user/profile/MarkoJuric
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zločine iz svoje povijesti i taj element sadrži, što znači da bi ga u okolnostima koje 

bi to dopuštale i danas pokazalo. 

http://direktno.hr/en/2014/kolumne/13593/Jugoslavenstvo-i-

jugofa%C5%A1izam-poput-socijalne-leukemije-u-Hrvatskoj.htm0 

Jurič je i jednu emisiju "Markov trg" Z1 televiziji posvetio razlici između 

jugoslavenskog i Mussolinijevog fašizma te ostale aktualne stvari koje siju strah 

među hrvatskim narodom. U emisiji su gostovali književnik Hrvoje Hitrec te 

general Ivan Tolj. 

http://direktno.hr/en/2014/direkt/13765/Ono-%C5%A1to-se-%C4%8Dulo-u-

Jasenovcu-je-izljev-mr%C5%BEnje-prema-hrvatskom-narodu.htm 

Zapravo sama tema me je podsjetila na vic o Miloševićevom obilasku muzeja sa 

slavnim talijanskim povijesnim ličnostima: 

Milošević gleda jedan portret pa kaže: 

‒ Ovo je sigurno Mussolini! 

‒ Ne, to je Garibaldi, odgovore mu. 

‒ Onda je ovo Mussolini, Milošević će kod drugog portreta. 

‒ Ne, to je Verdi, odgovore mu. 

‒ E sada sam sto posto siguran, ovo je Mussolini, opet će Milošević. 

‒ Ne, to je ogledalo! 

Profesor Zdravko Tomac uspoređuje Hitlerov i Staljinov fašizam kojemu je, 

zapravo, inačica hrvatski "antifašizam":  

Točno je da je Staljin srušio Hitlerov fašizam ali je u SSSR-u i istočnoj Europi 

nametnuo boljševiški fašizam koji je činio jednako grozne zločine kao i Hitlerov 

fašizam. Tako su i u Hrvatskoj Tito i antifašisti pobijedili ustaštvo, nacizam i 

fašizam ali nisu donijeli slobodu hrvatskom narodu nego su nametnuli novi 

totalitarizam, komunistički i boljševički, u kojem je pobijeno stotine tisuća Hrvata 

da bi se taj totalitarizam održao. 

http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/srijeda-zoranu-milanovicu-nema-spasa-je-

vec-bivsi-politicar 

Mirela Pavić, kao i uvijek, duhovito konstatira (Hrvatski tjednik, 30. 4. 2015.): 

Posjet Jasenovcu, ka morbidni tulum i nekrofilska orgija nad žrtvama, u službi 

omalovažavanja i stigmatiziranja Hrvata, okorjela l(j)iga onih antihrvatskih 

fašista, koji si tepaju još uvijek ʹantifašistiʹ (dok im u mozgu lupa u složenici 

između prefiksa i imenice pridjev ʹhrvatskiʹ) koristi prigodu uvijek i iznova 

progovoriti o mrljama hrvatske prošlosti od kojih ih najjače žulja Pavelićev 

pokušaj stvaranja nezavisne hrvatske države. Žrtve su im načelno nevažne. 

Zapravo svaka tvrdnja koju izgovore "antifašisti" je priglupa. Kada im se kaže 

kako je Tito jedan od najvećih zločinaca prošloga stoljeća, oni će odgovoriti.  

"Da, ali on je zaslužan što smo Hrvatskoj (zapravo njihovoj Jugoslaviji, op. JP) 

pripojili Istru". 

http://direktno.hr/en/2014/kolumne/13593/Jugoslavenstvo-i-jugofa%C5%A1izam-poput-socijalne-leukemije-u-Hrvatskoj.htm0
http://direktno.hr/en/2014/kolumne/13593/Jugoslavenstvo-i-jugofa%C5%A1izam-poput-socijalne-leukemije-u-Hrvatskoj.htm0
http://direktno.hr/en/2014/direkt/13765/Ono-%C5%A1to-se-%C4%8Dulo-u-Jasenovcu-je-izljev-mr%C5%BEnje-prema-hrvatskom-narodu.htm
http://direktno.hr/en/2014/direkt/13765/Ono-%C5%A1to-se-%C4%8Dulo-u-Jasenovcu-je-izljev-mr%C5%BEnje-prema-hrvatskom-narodu.htm
http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/srijeda-zoranu-milanovicu-nema-spasa-je-vec-bivsi-politicar
http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/srijeda-zoranu-milanovicu-nema-spasa-je-vec-bivsi-politicar
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Dakle nisu važni ogromni zločini kada se pripoji jedan teritorij, ali je važno kada 

napraviš zločin ako stvaraš državu koja se zove Hrvatska. Ili ti, druga verzija o 

Savi koje će prije poteći uzvodno nego će Hrvati dobiti državu, zar ne? 

Međutim vratimo se navodnim antifašistima. Ivica Šola u Glasu Slavonije 

dokazuje tvrdnju: U Hrvatskoj postoje dvije vrste fašista, to su fašisti i antifašisti!  

Antifašizam je psihijatrijska kategorija 

U zapadnim zemljama razvijene demokracije, kada se slavi Dan pobjede nad 

nacifašizmom, nećete čuti riječ "antifašizam". 

Razlog tome je prilično "banalan", ona je Staljinov "izum", smokvin list za zločine 

komunističkog totalitarnog sustava. Zapadne demokratske zemlje govorit će i 

govore o "borbi za demokraciju" u kontekstu antihitlerovske koalicije, o "borbi 

protiv zla", ali ne o "antifašizmu", tom Staljinovom lingvističkom pronalasku. 

Naime, Staljin je Berlinski zid nazvao "antifašističkim zidom", dok su ga 

demokrati s druge strane zida nazivali "Berlinski zid", zid iza kojega se kolje, 

ubija, zid iza kojega nema temeljnih prava i sloboda, zid iza kojega se gladuje, u 

konačnici, zid koji predstavlja sve ono protiv čega se demokratski Zapad borio, 

jednako kao i protiv Hitlera. Za Zapadnjake, u jednom, antifašizam je sinonim za 

komunizam, kojeg su institucije Europske unije osudile jednako kao i nacifašizam. 

Antifašizam kao pojam preživio je samo u državama koje još uvijek baštine snažno 

komunističko, pa i staljinističko naslijeđe, među koje se ubraja i ovaj tamni 

nelustrirani vilajet zvan Republika Hrvatska. U njoj se i riječ fašist i danas rabi, 

kako je to činio i Staljin, za eliminaciju neistomišljenika, riječ fašist je etiketa koju 

nekome prilijepite da biste ga društveno i medijski eliminirali. Tako je činio i 

Staljin kada je htio nekoga eliminirati, nazvao ga je fašistom, potom još proglasio 

ludim (psihijatrizacija neprijatelja) i pravac Sibir. Milijuni su tako poklani od 

ovog vrsnog antifašista. Iste metode primjenjivao je i najveći antifašist naših 

naroda i narodnosti drug Tito. 

Eliminacija neistomišljenika 

Danas u Hrvatskoj fašist je svatko onaj tko nije za gay brakove, koji ne prihvaća 

bilo koju dimenziju iz tvornice političke korektnosti sa svojim orvelijanskim 

novogovorom. Dakle, i danas riječ fašist funkcionira kao etiketa za eliminaciju 

neistomišljenika, kao i u Staljinovo doba, samo što je danas malo teže "fašiste" 

bacati u jame, sada ih se tjera u društvena, medijska i semantička geta. Za ovo 

zadnje zaduženi su antifašisti na sveučilištima. Danas, 2015. godine, sedamdeset 

godina nakon pobjede nad nacifašizmom, antifašizam ne treba, niti se može 

tretirati u političkim kategorijama, nego u psihijatrijskim, kao oblik paranoje, kao 

crtanje vraga po zidu, ili kao apologiju zla ispod kojeg se skriva "antifašizam". 

Ustaše i partizani 

Ovu paranoju sustavno potiču najviše strukture vlasti, u čemu su prednjačila dva 

posljednja predsjednika, Josipović i Mesić, kao i povjesničari i novinari kojima je 

to paranoično talambasanje sasvim solidan izvor prihoda i donacija raznih 
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ministarstava. Oni još uvijek podižu u Hrvatskoj "antifašističke zidove" u svojim 

glavama, pa je te zidove, sazdane od opeke zvane paranoja i žbuke u kojoj su 

izmiješane sociopatija i alokronija (neistovremenost vremena), nemoguće srušiti. 

Hrvatska je njihov talac. Ustaše i partizani kod nas su stvarniji nego dok su doista 

postojali, dok su ratovali. Ovaj poremećaj je toliko progredirao u Hrvatskoj 21. 

stoljeća da imamo i ligu mladih antifašista!? Ne kažem da pojam "antifašizam" 

treba zabraniti, nego upozoriti na njegovo staljinističko podrijetlo, te u skladu s 

njihovom paranojom, zaključiti: U Hrvatskoj postoje dvije vrste fašista, to su 

fašisti i antifašisti! 

http://www.hkv.hr/vijesti/komentari/20225-i-sola.html 

Zanimljiv je i slijedeći komentar Milanovićeva govora: 

Predvodeći misu za poginule branitelje fra Božo Ančić u propovijedi je 

kritizirao, kako je rekao, one koji nisu htjeli služiti Domovini kad je to bilo 

najpotrebnije i one koji sada govore da nam "ne treba država po svaku cijenu". 

"Ne ljutite se kad kažemo i branimo procjenjivati našu odanost Domovini onima 

koji joj nisu htjeli služiti kada je Domovini sve i svatko trebao", rekao je fra Božo 

Ančić. Posebice se osvrnuo na izjavu premijera Zorana Milanovića u Jasenovcu. 

"Onaj što reče nećemo državu po svaku cijenu – hoćemo majstore, hoćemo. Bilo 

je i teže pa smo je htjeli, željeli i ostvarili, a nismo za cijenu pitali – što košta da 

košta, imati je moramo", poručio je u propovijedi fra Božo Ančić, ističući kako je 

izjava da nam ne treba država po svaku cijenu strašna. 

Fra Ančić je rekao: "Vama sve i svi smetaju kad ne dođu odati počast vašim 

mrtvima. Vi kažete da ste temelj ove države, a ja se pitam – što smo mi, čiji su 

temelji naši mrtvi. Što je s našim pobjedama, mrtvima, bolesnima, ranjenima, 

nestalima, umrlima? Da nisu oni, slučajno, cijena koju su vam platili, a to je 

cijena vaših zabluda? Da, platili smo mi cijenu vaših zabluda i utemeljili na 

čistom računu ovu državu. I zato se, gospodo, ne petljajte više tamo gdje vam nije 

mjesto", rekao je fra Božo Ančić. 

Na to su nazočni burno zapljeskali, a fra Božo Ančić je rekao kako to nije politički 

govor, nego za razmišljanje, te kako nije potreban pljesak, nakon čega su nazočni 

prestali pljeskati. 

(…) 

E moj Milane. 

ZA DOM SPREMNI pa PJENI 

http://glasbrotnja.net/vijesti/hrvatska/izvrsna-kritika-s-oltara-evo-sto-je-

svecenik-porucio-milanovicu 

Zapravo, Milanović vjerojatno i ne zna da plagira Gotovčevu izjavu kako on nije 

za bilo kakvu Hrvatsku. Odgovorio mu je Milan Ivkošić: 

Ja jesam za bilo kakvu Hrvatsku. Znate meni vam je Hrvatska kao zrak. Ne znači 

da ga ne ću udisat ako je nečist! 

http://glasbrotnja.net/vijesti/hrvatska/izvrsna-kritika-s-oltara-evo-sto-je-svecenik-porucio-milanovicu
http://glasbrotnja.net/vijesti/hrvatska/izvrsna-kritika-s-oltara-evo-sto-je-svecenik-porucio-milanovicu
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Znamo već kako je Milanovićevo spominjanje pozdrava ZA DOM SPREMNI 

prokomentirao Josip Šimunić. U svezi s tom treba pogledati sjajnu raščlambu 

Marka Ljubića (7Dnevno, 30. 4. 2015.): ʹZa dom spremniʹ će otpuhati ovaj 

poredak! Podsjetit ću kakva je hajka svojevremeno organizirana na Thompsona. 

Kada se hajci priključio i Sanader, tada je cijeli stadion (god. 2008.) na utakmici 

Hrvatska – Andora uzvikivao ZA DOM SPREMNI. Vidjet ćemo hoće li Ljubić 

biti u pravu? Hoće li se to ponavljati na svim utakmicama. Hoće li pobijediti ponos 

naroda ili nečiji interesi? Podsjetit ću i na Otvoreno pismo HHO-u, HNS-u i 

drugim športskim savezima u RH (vidjeti moj tekst Hrvatski beskičmenjaci, 

dnevno.hr, 7. 1. 2014., 7Dnevno, 10. 1. 2015.), iz kojega su lako mogli iščitati 

kamo ih vode njihovi interesi. 

Ali kada već govorimo o Jasenovcu, itekako moramo voditi računa što o svemu 

kaže dr. sc. Stjepan Razum, predsjednik Društva za istraživanje trostrukog logora 

Jasenovac (Hrvatski tjednik, 30. 4. 2015.): 

 

Jasenovac treba biti mjesto molitve i skrušenosti,  

a ne politikanstva i mržnje 

Zoran Milanović nije hrvatski Hrvat,  

nego jugoslavenski ili antihrvatski Hrvat 

 

Jasenovac je veliko i do danas neistraženo stratište i grobište hrvatskoga naroda. 

Brojne kolone hrvatskih zarobljenika na bleiburškome polju završile su u 

Jasenovcu i tu su pogubljeni. O tome svjedoče zatočenici komunističkoga režima, 

o tome svjedoče višekratni pokušaji iskapanja žrtava od strane subnorovaca, koja 

su prekinuta jer su u masovnim grobnicama pronađene lešine vojnika Hrvatskih 

oružanih snaga iz II. svjetskoga rata, kao i slavonskih seljaka s prepoznatljivim 

dijelovima hrvatske narodne nošnje. To su činjenice koje su nepobitne i koje 

dokazuju da je područje oko Jasenovca uistinu veliko grobište hrvatskoga naroda. 

U Jasenovcu se za vrijeme II. svjetskoga rata nalazio sabirni i radni logor za 

neprijatelje hrvatske države, a samim time i neprijatelje hrvatske državne vlasti. 

To je činjenica koju ne treba posebno izdvajati, jer je takvih logora bilo u svim 

zaraćenim zemljama. Posebnost jasenovačkoga logora je u tome što je on služio 

hrvatskim vlastima i za zbrinjavanje ratnih prognanika nastalih uslijed 

odmetničkoga djelovanja četnika i partizana. Najpoznatije takvo zbrinjavanje 

dogodilo se kad su odmetničke paravojne skupine razorile hrvatsko ličko selo 

Boričevac, mnoge stanovnike poubijali, a ostale protjerali, pa su tako preko 

Jasenovca i Stare Gradiške naseljeni u pojedina slavonska sela. Drugo takvo 

zbrinjavanje dogodilo se u ljetu 1942. nakon ratnog djelovanja u Podkozarju, 

kada su stanovnici mnogih tamošnjih sela ostali bez krova nad glavom, pa ih je 

državna vlast preko svoga Ministarstva udružbe zbrinula, opet na način da su svi 

ti stradalnici prošli kroz jasenovački logor, dok nisu u danim mogućnostima 

nekako zbrinuti. 

S obzirom na to da je taj logor postojao u ratno vrijeme, kao i u svakome ratu bilo 

je i tu prljavih čina, koji ne služe na čast onima koji su ih prouzročili ili izveli. No, 
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kako bi se izbjegla generalizacija i nekritička optužba cijelih skupina ili cijeloga 

naroda, o tim događajima treba provesti istragu. U vrijeme komunističkoga 

režima, to nije bilo moguće učiniti objektivno i znanstveno. Tek u slobodnoj 

Republici Hrvatskoj to možemo učiniti. Stoga je skupina hrvatskih znanstvenika i 

osnovala Društvo za istraživanje trostrukoga logora Jasenovac, koje nailazi na 

otpor kod državnih vlasti, što je vidljivo po tome što im je državna vlast nerazumno 

odbijala [upis u državni Registar udruga. Državna je vlast nerazumno odbijala] 

ponudu tih znanstvenika u rasvjetljavanju vlastite povijesti. 

Nerazumnost državne vlasti, odnosno predsjednika hrvatske Vlade Zorana 

Milanovića i drugih javnih osoba, poput Milorada Pupovca, pokazala se i u 

nedjelju na obilježavanju 70. obljetnice tzv. proboja jasenovačkih logoraša. 

Njihovi govori pokazuju da im nije stalo do žrtava, bilo onih ratnih, bilo 

poslijeratnih, koje uostalom i ne priznaju, već im je do politikanstva, do obrane 

vlastitih životnih stečevina, a one su stečene i utemeljene na antihrvatstvu. O 

njihovim tezama i "argumentima" ne treba raspravljati, jer izlaze iz okvira 

razumskoga shvaćanja i dostignutoga stupnja demokracije, a to znači ponajprije 

poštivanja naroda koji im je povjerio obnašanje vlasti. 

Predsjednik Vlade nepotrebno i zlonamjerno nameće hrvatskom narodu dvojbu: 

mi ili oni, partizani ili ustaše, zaboravljajući ili svjesno ispuštajući kod toga 

Hrvatsko obrambeno-oslobodilački domovinski rat koji je temelj naše današnje 

hrvatske državnosti, te koji je okupio u jedno i "nas" i "vas", i partizane i ustaše 

u obrani vlastitoga doma. Svi, osim nekih, bili smo tada za dom spremni umrijeti, 

a to će istinski hrvatski Hrvati biti i dalje. Stoga ako predsjedniku Vlade 

Milanoviću smeta pozdrav Za dom spremni, pokazuje da on nije hrvatski Hrvat, 

već neki drukčiji Hrvat – jugoslavenski Hrvat, antihrvatski Hrvat ili što slično. 

Stoga neka ga ne čudi što ga hrvatski narod odbacuje. Kao što živi organizam 

može biti napadnut tumorom, tako i jedan narod može imati među sobom članove 

koji mu štete, koji ga usmrćuju, umjesto da doprinose životu. Živi organizam brani 

se odbacujući otrovne stanice, pa će tako i hrvatski narod odbaciti one koji nisu 

hrvatski Hrvati. Odbacit će njihove ideje, njihove politike i njihove društvene 

uloge, a njih kao osobe će podnositi, jer i to je doseg demokracije i naše kršćanske 

uljudbe. 

Zbog svega navedenoga hrvatski narod ima svetu dužnost da odaje počast svim 

stradalim hrvatskim žrtvama, bez obzira od koje su zločinačke ruke stradali, i da 

Bogu uputi molitve za pokoj njihovih duša. Uz vjerske službenike, koji su molili u 

nedjelju, to je od državne vlasti ove godine učinila jedino predsjednica Republike 

Hrvatske, Kolinda Grabar-Kitarović, koja je Jasenovac posjetila nekoliko dana 

ranije. Svi oni koji su kao političari govorili na nedjeljnom obilježavanju bili su 

politikanti koji su sveti stradalnički prostor iskoristili za obranu sebičnih 

probitaka. 

Riječi predsjednika Društva za istraživanje trostrukog logora Jasenovac postaju 

još pogubnije ako pročitate prije njegovog teksta i prvi nastavak teksta člana istoga 
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Društva Tomislava Vukovića (Hrvatski tjednik, 30. 4. 2015.): Jasenovac: 

Magnum crimen protiv istine i protiv Hrvatske. Pogledajte kako završava taj tekst: 

No najšokantnija, po sadašnje jasenovačke djelatnike svakako teško optužujuća, 

metodologija ʹreproduciranjaʹ žrtava pod svaku cijenu, njihovo je ʹkloniranjeʹ, što 

znači da se pojedine žrtve s potpuno istim podatcima ponavljaju u Poimeničnome 

popisu jedan, dva, tri, četiri, pet, šest, sedam, osam, devet, deset, u nekim 

slučajevima čak dvadeset i jedan, dvadeset i četiri, ili dvadeset i pet puta. 

Ali vratimo se našim "antifašistima". O tome kako se radi o fašistima govori i 

Tvrtko Dolić u tjedniku 7Dnevno, 30. 4. 2015. Pogledajmo podnaslove: Antifašisti 

su postali fašisti, Jugoslavenstvo je apstrakcija fašizma, LAŽNI ANTIFAŠISTI 

IZVIŽDALI SU BRANKA LUSTIGA U JASENOVCU! Međutim, ima nešto u 

njegovom tekstu što je dovelo u sumnju moje povezivanje hrvatskih "antifašista" 

s Churchillovom izjavom koju sam dao na početku ovog teksta. Naime, Dolić 

kaže: 

Winston Churchill najavio je da će antifašisti WW2 postati fašisti, a kod nas je 

riječ o kontinuitetu – lažni antifašisti ovog prostora od prvog su dana fašisti, a 

neki od njih jugoslavenski i velikosrpski nacisti. 

Još bi mogao i prijeći preko Dolićeve tvrdnje, ali kada se istog dana u drugom 

našem tjedniku (Hrvatski tjednik, 30. 4. 2015.) pojavi intervju s akademikom 

Dubravkom Jelčićem, Josip Broz nije bio antifašist ni tijekom rata, ostaje mi 

jedino zapitati se: 

Jesu li "antifašisti" u RH oduvijek bili fašisti? 

Josip Pečarić 

J. Pečarić, Živjela nam antifašistička, tj. braniteljska Hrvatska, Zagreb, 2015. 
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POTPISNIK PETICIJE HRT-U NIKOLA ŠTEDUL U 

BUDNICI 

Svjedoci ste ofanzive onih snaga u RH koji nisu bili sretni zbog pobjede hrvatskih 

branitelja u Domovinskom ratu u kome su, da parafraziram Slobodana 

Miloševića, branitelji napravili zečeve od vojnika fašističkog agresora. Peticija 

HTV-a je prosvjed protiv televizije kojoj hrvatski građani moraju plaćati a oni 

provode Memorandum SANU 2 kojim se promovira velikosrpska politika o 

'srpskom svetu'. Peticija je poslana pošto je za dva dana sakupljeno 539 potpisa a 

zatim je stavljena i na Internet. Do sada je na Internetu Peticiju potpisalo još 2,200 

naših ljudi.  

https://community.sumofus.org/petition/67e6d627-44c7-440c-bc35-

388bb914e88f/?source=mlt  

Jedan od prvih potpisnika je i velika hrvatska legenda Nikola Štedul. On je danas 

gost u Budnici: 

  

'U SLUŽBI SAVJESTI’ 

 11/04/2021 

Nikola Štedul je jedan, ako ne i zadnji preživjeli velikan hrvatske borbe za 

samostalnost. Budnica u ponedjeljak, 12. travnja ima privilegij predstaviti ga 

ekskluzivno najširoj hrvatskoj javnosti prigodom nacionalne televizijske 

promocije njegove memoarske knjige “U službi savjesti”, za koju urednik Josip 

Pavičić i profesor Prosperov – Novak, kažu da je vrhunska drama s autentičnim 

životnim događajima, idealna za snimanje svjetske filmske uspješnice. 

Gledatelji Osječke TV, Mreža TV Zagreb, Dalmacija TV Split, Diadora TV Zadar, 

te SBTV, imat će prigodu od 20 sati čuti Nikolu Štedula o razlozima zbog kojih je 

predsjednici Republike Kolindi Grabar Kitarović pri ceremoniji uručivanja 

državnog odličja rekao na dan sjećanja na žrtve komunističkog režima, da on nije 

žrtva, nego pobjednik i da pripada pobjedničkom narodu. 

Imat će hrvatski narod prigodu ekskluzivno čuti što je Štedul rekao iscrpljenom 

Miri Barešiću u švedskom zatvoru, kako je Barešić reagirao, zatim o nikada 

objavljenim detaljima razgovora s Brunom Bušićem u Londonu. Čut će hrvatski 

narod neposredna svjedočenja Nikole Štedula o ponašanju tajnih službi 

slobodnog svijeta, Australaca, Nijemaca, Britanaca, Šveđana, zašto je i s kojim 

riječima Štedul odbio suradnju britanske tajne službe i kako je Australija kršila 

svoje standarde i zakone pod utjecajem jugoslavenskih tajnih službi. 

Prvi put će javnost imati prigodu čuti detalje razgovora Nikole Štedula s 

predsjednikom Tuđmanom, svjedočenje o susretu oči u oči s nalogodavcom 

atentata Josipom Perkovićom i čitavom nizu detalja od kojih zastaje dah. O 

memoarima Nikole Štedula telefonski će u emisiji govoriti urednik i nakladnik 

Josip Pavičić, koji će predstaviti sadržaj s nekoliko najdramatičnijih detalja, a o 

kulturološkoj i identitetskoj vrijednosti knjige govorit će profesor Prosperov 

Novak. 

https://community.sumofus.org/petition/67e6d627-44c7-440c-bc35-388bb914e88f/?source=mlt
https://community.sumofus.org/petition/67e6d627-44c7-440c-bc35-388bb914e88f/?source=mlt


                      ZVONIMIR HODAK, THOMPSON I ZDS              233 

 
 
Jesu li svjedočanstva, znanje i mudrost Nikole Štedula putokaz izmučenom 

hrvatskom narodu danas? Možda nakon bitke za oslobođenje Hrvatske nakon 

srpske agresije nije bilo savršenijeg trenutka, da čovjek koga mnogi smatraju 

zadnjim članom velike povijesne četvorke, koju u hrvatskoj memoriji na svoj način 

čine Bruno Bušić, Miro Barešić, Zvonko Bušić i Nikola Štedul, javnosti pošalje 

pobjedničku poruku, poruku utemeljenu na vlastitom životu. Nemojte propustiti 

čuti istinskog velikana, Budnica u ponedjeljak navečer. 

https://kamenjar.com/nikola-stedul-u-budnici-u-sluzbi-savjesti/  

Poznato je i to da se svi koji služe onim moćnicima u svijetu koji su podržavali 

i/ili pomagali fašističku agresiju na Hrvatsku lako prepoznaju jer moraju napadati 

pozdrav ZA DOM SPREMNI. Danas pokušavaju donijeti i zakon po kojemu se 

kriminalizira pozdrav kojim je branjen Vukovar i s kojim su hrvatski branitelji 

napravili zečeve od fašističkog srpskog agresora. O tome piše i Zvonimir Hodak 

u današnjoj kolumni:  

Štoviše, danas na velika zvona traže nadopunu članka 325. KZ-a kojim bi se 

"sankcionisalo" isticanje fašističkih, ustaških i četničkih simbola te pozdrav ZDS. 

Inicijativu je pokrenuo Ognjen Kraus, predsjednik Židovske općine Zagreb, 

blizak onom "bivšem ministru hrvatske Vlade...". Otac Ognjena Krausa 1945. 

godine uspješno i pedantno sankcionirao je, ne samo nošenje tih reakcionarnih 

simbola, nego i samo razmišljanje o njima. Naime, on je bio "javni tužilac" ili 

prevedeno na današnji jezik - tadašnji gospodar života i smrti. 

Lijepo zamišljeno. Mala čela po tko zna koji puta stvaraju velika načela. A moj 

prijatelj Joso iz Like zove me i pita znaju li drugovi i drugarice za Rezoluciju 

Europskog parlamenta o važnosti europskog sjećanja koju je Parlamentarna 

skupština Vijeća Europe usvojila 19.rujna 2019. godine? Da vas dalje ne gnjavim, 

spomenut ću samo kako se u toj Rezoluciji jednako snažno osuđuje, uz fašizam i 

nacizam, zamislite što - i komunizam. Siguran sam kako Kraus, Pupi, bivši 

hrvatski ministar, Peđa Grbin i ostali simpatizeri komunizma vrlo dobro znaju da 

se u toj Rezoluciji ističe kako su "nacistički i komunistički režimi provodili 

masovna ubojstva, genocid i deportacije te da su doveli do nezapamćenih 

gubitaka života i slobode u XX. stoljeću, i to u dosad neviđenim razmjerima u 

ljudskoj povijesti..."  

I sad bi se ti politički "papci" obračunavali isključivo samo sa ZDS-om, ustašama 

i četnicima, a "memorija pamćenja" im zakazuje jedino na komunizmu. Zlobni i 

rigidni ognjištari šire trač da su "zaboravili sami na sebe tj. da se radi o bivšim 

komunjarama koje se lagano zagrijavaju. Za početak mijenjaju Kazneni zakon 

kako bi ga mogli masovno provoditi". Malo morgen... drugovi! 

Pročitani ste i prije nego što ste počeli. Odvjetnik Davorin Karačić smatra da je 

"jedina motivacija i cilj inicijatora Ognjena Krausa i Milorada Pupovca 

kriminalizacija Domovinskog rata". Dobro prepoznao! Nastavlja Karačić: "Ako 

znamo kako su brojni branitelji tijekom rata koristili pozdrav ZDS, a taj se 

pozdrav proglasi nezakonitim i zločinačkim, iz toga proizlazi da je cijeli 

Domovinski rat utemeljen na nezakonitim postavkama i da su svi branitelji 

zločinci...". Potpisujem. 

https://kamenjar.com/nikola-stedul-u-budnici-u-sluzbi-savjesti/
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https://direktno.hr/kolumne/ogorceni-slavljenjem-10-travnja-1945-su-na-juris-

osvojili-napustene-zidovske-stanove-229193/  

Zato se prisjetimo studije o ZDS koju je napisao upravo Nikola Štedul živi dokaz 

da bi trebalo zabraniti ne samo simbole nego i stranke nasljednice zločinačke 

partije nalogodavce i atentata na njega. 

  

Josip Pečarić 

  

https://direktno.hr/kolumne/ogorceni-slavljenjem-10-travnja-1945-su-na-juris-osvojili-napustene-zidovske-stanove-229193/
https://direktno.hr/kolumne/ogorceni-slavljenjem-10-travnja-1945-su-na-juris-osvojili-napustene-zidovske-stanove-229193/
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IX. BOJNA "RAFAEL VITEZ BOBAN", ZAGREB, 2022. 

 

PEDESETA e-KNJIGA AKADEMIKA PEČARIĆA 
 

Na portalu dragovoljac.com objavili su i najavu knjige Za dom spremni i Slava 

Ukrajini: 
https://www.dragovoljac.com/index.php/razno/30168-knjiga-akademika-

pecarica-za-dom-spremni-i-slava-ukrajini  
Obradovalo me je da je obavijest o knjizi dobio od svog oca jedan naš 

'Amerikanac'. On piše svom tati i meni: 
Hvala Japa, odlično! Smjerno čitam te duboko poštujem i razumijem. 
Poštovani gospodine Akademiče Pečariću, 
moje duboko poštovanje i pozdrav sa zapada Texasa. 
Za Dom Spremni 
  
Doista mi je drago da zahvaljući e-knjigama poneki naš čovjek diljem svijeta 

može čitati i moje knjige, A ovo je moja PEDESETA e-knjiga! 
U Prilogu vam dajem popis svih takvih mojih knjiga.  
Kako sam knjigu Za dom spremni i Slava Ukrajini počeo tekstovima o ratnim 

zločincima Putinu, Miloševiću i drugim i ulozi ministra Gordana Grlić Radmana 

nije me iznenadilo da i u svojoj današnjoj kolumni o tome piše i veliki hrvatski 

kolumnist Zvonimir Hodak: 
No, na pitanje svih pitanja i dalje nema odgovora… ili možda ima. Davor 

Ivanković nudi ga “nediplomatski” u Večernjaku: “Putinovoj Rusiji boravak na 

okupiranom teritoriju mora postati neizdrživ. Kao u Afganistanu”. Iz Afganistana, 

“povijenog repa”, povukli su se i Rusi i Ameri. Ali, s malom razlikom. 

Afganistanci su svoju zemlju oteli i Rusima i Amerima jer kod njih ne “rastu” 

likovi kao Fred Matić, Dejan Jović, Stipe Mesić, Buda Lončar, Boris Dežulović, 

Rade Šerbedžija… 
Uostalom, Putin želi svoju U(Krajinu) pa je očita frapantna sličnost između 

srpske agresije na Hrvatsku i ruske agresije na Ukrajinu. Koliko su samo slični 

šuplji izgovori SPC-a i RPC-a te njenog čelnika Kirila i njegove “metafizičke” 

borbe za dijelove Ukrajine s izjavama čelnika SPC-a ’90-tih o srpskim grobovima 

koji označavaju srpsku zemlju. Označiti Miloševića i Putina ratnim zločincima 

bilo je onda, a i danas, diplomatski nezgrapno. Našeg ministra vanjskih poslova 

drži na površini samo činjenica da ga je ratnim zločincem prvi proglasio Joe 

Biden. Da mu je tu kvalifikaciju prvi “prišio” Radman već bi valjda u RH bio 

smijenjen. 
Inače, rusko-srpska peta kolona djeluje ovih dana punom parom. Famozni Dejan 

Jović, predavač na Hrvatskom vojnom učilištu, uhvaćen je kako jezikom 

https://www.dragovoljac.com/index.php/razno/30168-knjiga-akademika-pecarica-za-dom-spremni-i-slava-ukrajini
https://www.dragovoljac.com/index.php/razno/30168-knjiga-akademika-pecarica-za-dom-spremni-i-slava-ukrajini
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prekomjerno “granatira” Zelenskog: “Došao je do ruba, pomalo postaje 

iritantan i uznemirava(!?)… možda je njegov cilj da uznemiri javnost preko 

zastupnika u drugim parlamentima, ali nisam siguran da će time pridobiti javno 

mnijenje”. I sad samo kratka analiza političke scene na “ovim prostorima”. 
Ministar Radman radi “gafove” koje radi i američki predsjednik Biden pa postaje 

predmet zajapurenih kritika, a Dejan Jović pljucka po Zelenskom jer je iritantan 

i “uznemirava” rusofilsku petu kolonu u Hrvatskoj pa na to nema nikakve 

reakcije. I sve to prolazi u državi koja još čeka minimalnu lustraciju. 
Prisjetite se kolone “ratnih zločinaca” početkom devedesetih. Tuđman, Bobetko, 

Šušak, Gotovina… Sve ono što smo mi prošli od “krvavog Uskrs” 1991. sada 

prolazi i Zelenskij s Ukrajinom. Svaki drugi komentar je nepotreban.  
https://kamenjar.com/hodak-rusko-srpska-peta-kolona-djeluje-u-

hrvatskoj-punom-parom-evo-dejan-jovic/  
Kada pogledate popis mojih e-knjiga sigurno vas neće iznenaditi to što je jedna 

od njih o Zvonimiru Hodaku. 
Josip Pečarić 
PRILOG 
POPIS e-KNJIGA AKADEMIKA PEČARIĆA 

  

https://kamenjar.com/hodak-rusko-srpska-peta-kolona-djeluje-u-hrvatskoj-punom-parom-evo-dejan-jovic/
https://kamenjar.com/hodak-rusko-srpska-peta-kolona-djeluje-u-hrvatskoj-punom-parom-evo-dejan-jovic/
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HAJKA NA IX. BOJNU HOS-A, 2. DIO 
 

Hajci na IX. Bojnu HOS-a posvećen je dobar dio današnje kolumne velikog 

hrvatskog kolumniste Zvonimira Hodaka. U njoj ima i onoga o čemu sam i ja 

govorio gostujući u Bujici 13. 04. 2022. koja je do sada imala više od 33.000 

pregleda: 

https://www.youtube.com/watch?v=tsm88jSg8b8  

 

Ali pogledajte Hodakov tekst: 

 

HODAK: VELIKA POVIJESNA LAŽ JE POLITIČKA 

POSLOVICA DA POBJEDNICI PIŠU POVIJEST 
 

18/04/2022 

 
 

Velika povijesna laž je politička poslovica da pobjednici pišu povijest. Oni koji 

su se u Drugom svjetskom ratu “švercali” uz saveznike pisali su “povijest”. Danas 

znamo kakvu. Jame u sjeverno-zapadnoj Hrvatskoj i Sloveniji danonoćno su 

punili živim i mrtvim civilima i tzv. “ustašama”, i to bez suda i presuda. 

Danas njihova SABA cvili: “Živući borci NOB-a u pravima nisu izjednačeni s 

hrvatskim braniteljima”. Moram priznati da su u pravu. Borili su se za propalu 

diktaturu – Jugoslaviju, a sad branitelji, koji su se četiri godine u Domovinskom 

ratu borili za hrvatsku državu, imaju veća prava. 

Stvarno mi suza kane niz oko kad se sjetim Kekina i Kekinice, Benčićke, 

Puhovskog, Bauka, Habulina, Klasića, Jakovine, Markovine, Višeslava 

Aralice, Grbina… Svi oni valjda čvrsto vjeruju da su sve države na svijetu nastale 

isključivo na “tekovinama i zasadama” antifašizma. Sve osim onih koje još nisu 

https://www.youtube.com/watch?v=tsm88jSg8b8
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ni nastale. Točno je jedino da je prva žrtva svakog rata istina. Stoga je dobro 1946. 

godine kazao Churchill: “Fašizam budućnosti zvati će se antifašizam”. 

Citat Ivice Granića na fejsu, namjerno zaboravljam. Granić čak i duboko žali: 

“Bože, koliko je država imalo tu nesreću da nije nastalo na tekovinama i zasadama 

antifašizma. Zamislite Kanadu, SAD, države zapadne Europe, Monako, 

Luksemburg, Peru, Čile, Švicarska, Urugvaj, Paragvaj… Ne mogu svi imati sreću 

da nastanu zajedno s SSSR-om na tekovinama antifašizma kao Juga”. Sad je 

napokon pod koalicijskom vladom granulo sunce onim Churchullovim 

“antifašistima”. Barem na ovim prostorima. Prema preambuli hrvatskog Ustava 

nastali smo na tekovinama ZAVNOH-a. I točka. Naravno, klasni neprijatelji se 

deru da je država nastala na, kako se to kaže, Domovinskom ratu. Smiješno! Pa 

svi znamo što je našim braniteljima za slobodu i hrvatsku državu značio 

ZAVNOH i AVNOJ… Uostalom, Ustav RH je bio pisan prije završetka 

Domovinskog rata pa on i ne može biti u njemu. 

Povijesna magla 

Eto, stigla su nam sretna vremena kad se napokon može dići “povijesna magla”. 

A tko je “istorijski” kompetentniji za dizanje te magle od naših “istoričara”. Treba 

početi “ab ovo” ili, kako su rekli stari rimski fašisti, od jajeta… Tito, Sava 

Kovačević, Aleksandar Ranković i Koča Popović bili su i ostali (crvena) 

zvijezda vodilja Vukovarcima i HOS-ovcima dok su branili hrvatske teritorije u 

Domovinskom ratu. Dok su se borili, naši su branitelji (s krunicama oko vrata) 

pjevali “po šumama i gorama”. Radovan Lovreči je ljut. Kaže: “Svi osuđuju 

Rusiju za genocid. Hvala Bogu što je u Domovinskom ratu sve bilo čisto, onako 

partizanski. Nije bilo četničkih zločina… Svi se zgražaju nad ‘majčicom’ 

Rusijom, ali ‘bratsku’ Srbiju se ne spominje. Oni su naš uvaženi koalicijski 

partner. Četnici zajedno s nama šetkaju po Vukovaru, Kninu… Osuđuju HOS i 

Skeju i njegove brkove. Staljinov brk nitko nije ni spominjao. Zašto? Zato što je 

to bio drugovi antifašistički brk!”. 

 

Jedna etablirana novinarka u Večernjaku je zgrožena: “Zar ćemo dopustiti da zbog 

Marka Skeje i ekipe sutra netko ‘denacificira’ Hrvatsku?! Zabrinuta drugarica iz 

6. ličke je ljuta: “HOS-ovci nisu imali hrabrosti ograditi se od čovjeka koji svaku 

obljetnicu splitske postrojbe pretvara u ustašku paradu, a svaki Dan pobjede u 

Kninu u poraz. No, dok je hrvatske Vlade, ne treba im zamjeriti”. Potpisujem ovaj 

progresivan stav. Već je zadnji čas da Pupovac pronađe svog kandidata za 

zamjenu retrogradnog Skeje. 

Ali Večernjak ne objašnjava tko bi se mogao prihvatiti te ‘denacifikacije’ nesretne 

Hrvatske. Na špici sumnjaju da bi to mogla biti Vučićeva Srbija. Njih trenutno 

žestoko naoružava Kina. Kako bi nekada rekao genijalni Dudek: “Bogek dragi, 

pa Kinezi proizvode vrhunske traktore, kaj bumo sad?”. Ili kako bi rekla moja 

tajnica Natalija: “Joj šefe, danas sam jako neodlučna, a možda i nisam!” Dobro, 

formula je poznata. Treba ju samo provesti u djelo… Naravno, postupno. Skeju 

na Goli otok, a od HOS-a napraviti HOS-tese na nekoj antifašističkoj proslavi. 
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Možda bi rješenje bilo da se u vodstvo HOS-a uključi drug Habulin, predsjednik 

antifašističkih boraca NOB-a. Za vrijeme HOS-a barem je već bio rođen pa 

ispunjava glavni uvjet koji za SAB ne zadovoljava. On bi sigurno pomogao u 

dijalektičkoj preobrazbi HOS-a da počnu vjerovati kako se u Čavoglavima pjevalo 

“Od Triglava pa do Đevđelije” ili “Budi se istok i zapad”, a ne Thompson i 

Čavoglave. 

Inače, tog Thompsona treba pod hitno “denacificirati” da oni s “divljeg” istoka ne 

denacificiraju nas. I na kraju, neka se zna, neće nas Hrvateke nitko denacificirati. 

Zna narod što se na ovim prostorima događalo i kako su nas htjeli pokoriti i 

nacificirati tako da nikakvi novopečeni “istoričari” i razni potepusi koji se danas 

šepire u vlasti i u javnom prostoru ne mogu promijeniti istinu o Domovinskom 

ratu i temeljima nastanka moderne hrvatske države.  

Od drona do ZDS-a 

Pupovčeve “Novosti” mogle bi izlaziti u plavo-bijeloj-crvenoj boji. 

Srećom se ratni ambis koji odvija u Ukrajini još se ne reflektira na naše narode i 

narodnosti. Za sada je kod nas još sve idilično i mirno. Jedni drugima vjerujemo, 

Uglavnom, u ovo korizmeno i pred-uskršnje vrijeme se svi nekako više volimo. 

Europa nas je odmah prepoznala, što je krasno. Kad mi prepoznamo Europu, bit 

će možda već kasno! 

U Banju Luku je stiglo proljeće. Pred Dodikovim uredom su se umjesto cvjetno-

jajčanih aranžmana utaborila dva miroljubiva tenka. Vojska naoružana do zuba 

“će da brani Milorada”. Po mišljenju “intelektualnih proletera” legendarni “dron” 

koji je tresnuo kod studentskog doma Stjepan Radić imao je računalni zadatak da 

padne na Zagreb. Međutim, negdje mu je zakazala matematika. Sjećate li se one 

iz škole: “Nije za te Mate matematika nego je za te Mate motika”. 

Mi smo svoje odratovali pa nam danas oni koji rata nisu ni osjetili poručuju: 

“Posebnim zakonom treba zabraniti ZDS, ustaške i četničke simbole” kaže to 

Maja Munivrana, profesorica na Pravnom faksu u Zagrebu. Dakle, enigma je tu 

pred nama. 

Hrvatski branitelji od 1991. godine pa sve do 5. kolovoza 1995. godine borili su 

se i umirali s pozdravom ZDS na usnama. Sada drugarica Munivrana predlaže 

poseban zakon da se zabrane simboli onih koji su zabili čizmu u tur agresoru. 

Balvani, Vukovar, Škabrnja, Saborski, Dubrovnik… sve to treba posebnim 

zakonom izbrisati iz svijesti i sjećanja Hrvata. Sve dok jednog dana, a možda i 

prije, HDZ ne postane koalicijski partner vladajućem SDSS-u… Svaki drug i 

drugarica koji je bar jednom bio u Kumrovcu ili u “Kući cveća” od srca će podržati 

inicijativu Munivrane, Pupija, Krausa… 

U Slavonskom Brodu već je počelo. Ulica književnika Mile Budaka je “ukinuta”. 
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Za taj “herojski” čin glasali su i vijećnici Domovinskog pokreta. Sad se još samo 

ne zna hoće li se u skoroj budućnosti “Milina ulica” nazvati ulica Aleksandra 

Rankovića ili Stipe Mesića. Naša Munivrana sklona je trulim kompromisima. Za 

razliku od “liberalne” frakcije koja bi da se za svako slovo ZDS-a opali po godinu 

dana robije, Maja predlaže samo novčane kazne. 

Tako bi se, ako to prođe ispod radara Pupovca, Kajtazija i Habulina, brigadir 

Matko Raos mogao izvući s “umjerenom” kaznom od recimo pet milijuna kuna. 

I svi sretni i zadovoljni. 

Kad smo već kod Matka Raosa, on je zgrozio članicu 6. ličke iz Večernjaka Petru 

Maretić Žonju, “skandaloznom” izjavom koja glasi: “Da nije bilo 10. travnja ne 

bi bilo ni današnje Hrvatske”. 

 

Jaca je na vrhu ‘zasada tekovina revolucije’ 

Napokon je počela obnova nakon serije potresa pred dvije godine. Naime, sve što 

je lijevo, internacionalno, orjunaško, kripto-komunističko i antihrvatsko počelo se 

“ograđivati” od Raosove izjave. U ovom slučaju je odmah pronađen građevinski 

materijal, izvođači i po žurnom su postupku dobivene sve dozvole. 

U javnosti se ponovno oglasila oktroirana bivša premijerka Jadranka Kosor. 

Naša Jaca je “ženstvena” i odmjerena: “Meni nisu Skejini marširali po Kninu u 

crnim odorama!”. Jaca je na vrhu “zasada tekovina revolucije” pa kao da iz nje 

govori Hrvoje Klasić kliče: “ZDS je uvreda predsjedniku Tuđmanu”. Ni manje ni 

više. Osobno sam u “Lisinskom” čuo i slušao Tuđmana: “NDH je, između ostalog, 

bila i izraz težnje hrvatskog naroda za svojom državom”. Na Predsjedništvu HDZ-

a 1994.g. Tuđman je izjavio: “Gospodo, budimo realni. Našli smo se u borbi za 

hrvatsku državu i bili smo oslonjeni prije svega na elemente hrvatstva koji su 

stradali u NDH-u, koji su bili povezani s NDH. I bez tog elementa ne bismo 

izborili Hrvatsku”. I točka drugarice Jaco! 

Pravosuđe s posebnim potrebama 

Hajmo malo o našem pravosuđu s posebnim potrebama. Primjer prvi. Ankica 

Sabo je sutkinja Općinskog suda u Vukovaru. Anči voli maraton, polu-maraton, 

uglavnom voli trčati. Pa i ispred ruda. I tako je otrčala utrku u čast Republike 

Srpske, malo zapjevala sa svojima… To je inače za ovu vlast normalno. Pa onda 

mora biti i za mene. 

Međutim, prilično je nebulozno da Ankica dobije suditi u predmetu protiv S. 

Culeja zbog ćiriličnih ploča u Vukovaru. Dobro, Culej bi teoretski mogao biti kod 

naše Ankice čak i oslobođen. Ali samo teoretski. Bilo bi poštenije da se naša 

Ankica sama izuzela, vratila predmet predsjedniku kaznenog odjela i nastavila u 

stilu “maratonci trče počasni krug”. 

Primjer drugi. Za svoju klijenticu Karolinu Vidović Krišto vodio sam dvije 

parnice protiv Krešimira Macana. I obje dobio. No, Macan se žalio što je 

uostalom pravo svakog macana u RH. I sa žalbom uspio. Sutkinja višeg suda je 
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na dugačko i široko očitala lekciju Karolini. Da je ona političarka i da kao takva 

mora imati daleko više obzira prema svim macanima koji je na TV-u nazovu 

“spodobom” i slično. 

Karolina je još dobro prošla. Macan je oslobođen, čist k’o suza, a Karolina mora 

platiti troškove postupka. Da slučajno žalba “macana” nije uspjela, onda je tu 

Ustavni sud koji čeka u niskom startu… Međutim, dobra je stvar da moja 

klijentica nije završila u Remetincu, i onako punom političara. Kako smo dobili 

još jednu parnicu protiv političkih “macana”, razmišljam da hitno odustanem od 

nje. Možda Karolini spasim troškove postupka. Besplatan pravni savjet 

novinarima i svima koji nisu političari: Vrijeđajte političare što više jer njihov 

faktor tolerancije mora biti vrlo visok. 

Tuđmanova salveta 

Nove vijesti o čuvenoj Tuđmanovoj salveti na kojoj je on navodno lordu 

Ashdownu nacrtao kako misli podijeliti BiH. Sad su se javila još dva lorda, prvi 

sa zgužvanom Tuđmanovom salvetom koja svjedoči da je Tuđman htio BiH 

zgužvati, a drugi lord je imao poderanu salvetu koja svjedoči da je Tuđman htio 

Bosnu na sitne komadiće rasparcelirati i prodati za skupe pare kao građevinsko 

zemljište. Tko zna koliko će se još “Tuđmanovih salveta” pojaviti i koje je on sve 

zemlje mislio podijeliti. 

Zlobnici na fejsu pišu: “Javio se Joža Manolić. Malo je sjetan pa se prisjeća: “Kad 

sam bio mali još nije bilo Uskrsa. Isus je bio živ!” 

Novi ministar obnove Ivan Paladina je zasut “prekomjernim” granatiranjem. 

Ministar je bogat. Koji krimen!? Da je siromašan, bilo bi podsmjeha. Sjećam se 

Račanove vlade. Ministar policije je bio podstanar. Tada su govorili: ako ne zna 

nešto stvoriti sebi onda ni nama neće pomoći. Vlast ne voli sirotinju, a sirotinja 

iskreno mrzi vlast. Lopovska privatizacija, ministri žive u ogromnim stanovima… 

Ivan Paladini će biti na tihoj vatri koju može zagasiti samo ako ostvari ono što je 

obećao – brzu obnovu. Mi živimo od afera i negativnih osjećaja. Sjetite se samo 

kako su afere s diplomama naškodile našem ugledu u svijetu. Ako svijet dozna da 

se diplome kod nas kupuju, nitko ih u svijetu neće priznavati. Ni kupovati! 

Za sretniju budućnost 

Predsjednik Milanović je ovih dana pozvan na “Nacionalni molitveni ručak” koji 

se svakog prvog četvrtka u veljači održava Washingtonu, pa možda nam nešto 

izmoli… 

Ja ću ovih dana moliti za sretniju budućnost naše domovine i za toliko potreban 

mir u Ukrajini. Svim mojim vjernim čitateljima želim od srca blagoslovljen i 

sretan Uskrs!Zvonimir Hodak/Direktno.hr 
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Napokon je počela obnova nakon serije potresa, sve lijevo počelo se 'ograđivati' 

od Raosove izjave (direktno.hr) 

Hodak: Velika povijesna laž je politička poslovica da pobjednici pišu povijest - 

Kamenjar 

  

https://direktno.hr/kolumne/napokon-je-pocela-obnova-nakon-serije-potresa-sve-lijevo-pocelo-se-ogradivati-od-raosove-izjave-268537/
https://direktno.hr/kolumne/napokon-je-pocela-obnova-nakon-serije-potresa-sve-lijevo-pocelo-se-ogradivati-od-raosove-izjave-268537/
https://kamenjar.com/hodak-velika-povijesna-laz-je-politicka-poslovica-da-pobjednici-pisu-povijest/
https://kamenjar.com/hodak-velika-povijesna-laz-je-politicka-poslovica-da-pobjednici-pisu-povijest/
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“POKVARENI ČETNICI”, DRAGOVOLJAC.COM, 2022. 

 

LITO U TISNOM 2022. (1) 
 
Uz Stepinčevo In te, Domine, speravi! (U Tebe se Gospodine, uzdam!) i mi u Župi 

Tisno smo kao i čitatelji Hrvatskog tjednika uz obitelj Sandre i Marka Perkovića 

u ovim teškim danima dok se liječnici bore za život njihova 17-godišnjeg sina 

Ante. 

Zato ovogodišnja LITA U TISNOM otvaramo predstavljanjem knjige 'BOJNA 
ČAVOGLAVE' / THOMPSONOFOBIJA 
i pjesmom-molitvom prošlogodišnjeg sudionika Lita u Tisnom ratnog župana 

Dubrovačko Neretvanske Županije i bivšeg saborskog zastupnika dr. Jure Burića 

 

PODARI BOŽE 

 

Podari Bože 

Našem Anti 

Zdravlje 

Nek TVOJA ruka 

Dotakne to  

Dijete 

I  

Nek’ odagna 

Bolesti teške 

Što našem Anti 

Ove dane 

Prijete 

Utjehu i nadu 

Obitelji daj 

Molim Te Bože 

Za 

Sretan kraj 

 

dr. Jure Burić 

Srpanj, 2022. 

 

Sve nazočne lijepo pozdravljam i zahvaljujem se profesorici Miri Vrbanović na 

sjajnom predstavljanju knjige i našem domaćinu don Lazaru Čibariću koji već 
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godinama u Tisnom, a i ne samo u Tisnom, organizira predstavljanja knjiga tj. 

organizira svojevrsna Lita u Tisnom. 

Znamo da je pri tome imao ne malih problema o kojima možete čitati i u ovoj 

knjizi što puno govori o današnjoj Hrvatskoj. 

Zašto? 

Poznato je kako oni koji nisu željeli Hrvatsku dočekuju legendarnu Thompsonovu 

pjesmu iz Domovinskog rata ‘Bojna Čavoglave’ i pozdrav s kojim ona počinje 

ZA DOM SPREMNI. O tome piše i veliki hrvatski kolumnist Zvonimir Hodak u 

najnovijoj kolumni: 

Hrvatsku smo obranili od poplava za vrijeme Anke Taritaš-Mrak, ali su nas 

naknadno poplavili oni koji od 90-tih pjevaju o ljubavi i miru s četnicima, 

partizanima i orijunašima. Za svakog našeg orjunaša ponešto. Zadar je raširenih 

ruku dočekao Šerbedžiju i njegov raskošni pjevački antitalenat, Šibenik Bajagu, 

Split Gorana Bregovića, Dubrovnik čeka Boru Čorbu… Jednog pjevača nigdje ne 

moraju čekati. Marka Perkovića Thompsona. On se u onim “nacionalističkim” 

vremena prijetio da ćemo “mi njima” pokazati. Sjetite se kako je njemu, osobito 

sada kad se bori sa strašnom obiteljskom tragedijom. Bog mu pomogao! 

A njima se doista ledila krv u žilama od te pjesme. I tada pa sve do dana današnjih. 

A ta pjesma je prihvaćena i kod drugih naroda koji su izloženi agresiji. Tako je 

ona pjesma i branitelja u Ukrajini još od 2015. godine.  

Prvo predstavljanje knjige bilo je u Zagrebu u početku ruske agresije na Ukrajinu 

pa je ono proteklo u znaku činjenice da je ‘Bojna’ zapravo međunarodna HIMNA 

Naroda izloženih brutalnim agresijama. A to su potvrdili upravo sami Ukrajinci 

jer se nakon toga pojavila nova verzija ‘Bojne’:  

NEĆETE U UKRAJINU DOK SMO ŽIVI MI! 

O tim novim ukrajinskim „Čavoglavama“ napisao je sjajni hrvatski kolumnist 

Joško Čelan tekst ”JE LI VRIJEME DA UKRAJINCI PROGLASE 

THOMPSONA NARODNIM HEROJEM?“, Hrvatski tjednik, 7. 7. 2022. 

Naravno naslov treba odmah usporediti s izdvojenim dijelom: 

Dok je god ovdje na snazi partizansko-četnička vlada Plenković-Pupovac za 

ovdašnje domaće/strane medije i kulturnu politiku Marko Perković će biti – 

umjesto časnoga branitelja i međunarodno omiljenog slobodarskog umjetnika, 

koji je na ponos i zemlji i narodu – vječno politički sumnjivi „ustaša“ 

Evo nekih dijelova Čelanovog teksta. 

Prvi podnaslov je povezan s jednom mojom izjavom. Dajem ga u cijelog: 

„Politički najznačajniji živi Hrvat“ 

 Marko Perković Thompson je, prema kategoričnoj tvrdnji velikoga 

hrvatskoga i bokeljskog matematičara i akademika Josipa Pečarića, „politički 

najznačajniji živi Hrvat“. Njegovi tridesetljetni popularno-glazbeni radovi 

spadaju u sam vrh ove vrste u Hrvatskoj, a s vremenom su našli svoje poklonike u 

svijetu koji se nerijetko broje i u milijunima. Ovako na prvi pogled moguće je 

ustvrditi da u Lijepoj Našoj samo još Luka Modrić i hrvatska nogometna 

reprezentacija te slavni glazbeni duo „2 Cellos“ imaju ovakvu široku popularnost 

u planetarnom virtualnom prostoru. 

https://kamenjar.com/malo-mu-je-sto-gotovo-badava-uziva-na-najljepsem-otoku-na-jadranu/
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Gotovo da je nemoguće zbrojiti sve Perkovićeve uradke koji dosežu 

milijunske brojeve: od izvorne ratne, odnosno službene „Bojne Čavoglave“, koja 

je u toj inačici imala 2,5 milijuna pregleda s više od 7 tisuća komentara iz cijelog 

niza zemalja – Hrvatske, Ukrajine, Poljske, čak i jedne Italije, koja je 

tradicionalno najveće zanimanje gotovo isključivo pokazivala za hrvatske jastoge, 

brancine i sličnu našu robu – preko „Zaustavi se, vjetre“, koja je u jednoj izvedbi 

imala 6,5 milijuna pregleda pa do njegove vrhunske „Samo je ljubav tajna dvaju 

svjetova“ s 18 milijuna pregleda. 

Više od golih brojeva fascinira oduševljenje Markovim stvaralačkim 

duhom koji pjeva slobodno i bez trunke straha od vladajućeg liberalnog fašizma 

i njegove političke ispravnosti. Oni su dovedeni do paroksizma u istinski 

totalitarnim profilima predsjednika vlade Andreja Plenkovića, duboko 

globalistički indoktriniranoga, i njegove naizgled vječno ustrašene, ali svejedno 

opake i bespogovorno odane zmijice mu u njedrima Ninočke Obuljen Koržinek, 

ministrice (protu)hrvatske kulture. Izraz toga (zlo)duha bio je, recimo, prije 

jednoga desetljeća (srećom zamukli) glas splitskog jugomasonskog novinarskog 

terminatora Zlatka Galla ili pak onaj iz istoga zmijskog gnijezda imenom Jutarnji 

list, odnosno Aleksandra Ace Dragaša, koji je, konkretno 26. travnja 2013. po 

Izetbegovićevoj Bosni tražio „protuotrov za Thompsonove mračne ideje“, a 

njegova Hrvatska priviđala mu se kao „'katolička džamahirija' iz mračnog 

srednjeg vijeka“.  

Istodobno se među onih 7.000 mrežnih komentatora nalazi se i jedna 

Mirela Milosavljević, koja piše: „Srpkinja sam, ali obožavam sve hrvatske 

pjesme, iako mi tata ne da da slušam Thompsona. Bila sam mu na koncertu. Car!“ 

U susjedstvu te Srpkinje stanoviti Crnogorac potpisan kao Christian Tatar 

uzvikuje: „Za Dom spremni Crnogorci pa da nas ima deset!“ 

Srpski svinjarski mini-imperijalizam 

Marko Perković Thompson i njegov barem dvadesetgodišnji javni progon 

zorna je slika i prilika sudbine malih naroda u današnjem svijetu, stalno željnom 

slobode. On se najprije s oružjem i gitarom u ruci, a potom i stihom na usnama 

suprotstavljao srpskom svinjarskom mini-imperijalizmu, čija neograničena 

bešćutnost, zloća i pohlepa za tuđim dolazi do punoga izražaja i ovih dana i 

mjeseci tijekom ruske agresije na Ukrajinu. Potom se nakon trećejanuarskoga 

detuđmanizacijskog prevrata 2000. godine vodeći hrvatski glazbeni tribun junački 

suočio s vladajućim udbokosom i masonskim globalistima u Hrvatskoj, kao i 

njihovoj, prvenstveno europskoj internacionali. Žestinu njihovih nasrtaja na 

Thompsona i njegovu brojnu publiku jasno oslikava medijsko „ubijanje 

karaktera“ spomenutih izmećara kakvi su bili Gall i rečeni Aca. 

Na Markovoj strani bila je samo hrvatska mladež, koju je pjevač 

nadahnuto učio vjeri, domoljublju i tradicionalnim hrvatskim vrijednostima, 

poneki kolega, političar i novinar, što je njihovim neprijateljima tjeralo pjenu na 

usta. Koliko su oni đavolski uporni i radišni – jer, znamo odavno, đavao za takve 

uvijek nađe dovoljno Judinih škuda (…). 
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I slijedeći dio Čelanovog teksta dajem u cijelosti jer se naslov poklapa s 

naslovom moje knjige: 

J. Pečarić Za dom spremni i Slava Ukrajini, dragovoljac.com, 2022.: 

https://www.dragovoljac.com/index.php/pecaric/30156-za-dom-spremni-i-slava-

ukrajini 

I ta činjenica samo pokazuje koliko je dobro biti u mojoj poziciji kada drugi 

govore isto što i ja samo to rade mnogo bolje:  

 „Za Dom spremni“ i „Slava Ukrajini“ 

Sada su, evo, Marko Perković Thompson i njegova legendarna „Bojna 

Čavoglave i hrvatski borbeni pozdrav „Za Dom spremni“ potvrđeni i kao 

ukrajinski narodni heroji. I sada u punom sjaju na djelo stupa slavna 

jugoglobalističko-udbokosovska dvoličnost: vijest o novoj ukrajinskoj inačici – 

prva je iz 2015. godine, nakon ruske otmice Krima – prenijeli su i režimski Jutarnji 

i Večernji list. Nekome bi se moglo učiniti da se pomalo lomi zloglasni liberalno-

fašistički ostracizam odnosno „cancel culture“, koja se desetljećima 

nepopustljivo gradila oko najpopularnijeg, a u svojim najvišim dometima i 

vrhunskoga hrvatskog kantautora, koji je odavno postao međunarodnom 

činjenicom. 

Sada, evo, i američki političari bodro uzvikuju „Slava Ukraini“, koja je 

tamošnja istovrijednica pozdravu „Za Dom spremni“, a vezuje se uz ime Stepana 

Bandere, neke vrste ukrajinskoga Ante Pavelića. Tako je, uostalom, i u doba 

hladnoga rata tadašnji guverner Kalifornije i budući američki predsjednik Ronald 

Reagan proglasio Pavelićev 10. travnja i tamošnjim blagdanom. Kad su 

geopolitičke potrebe velikih sila u pitanju onda će se pogledati kroz prste i inače 

gvozdenom zakonu političke ispravnosti. 

Ali, mi se ne ćemo zavaravati: dok je god ovdje na snazi partizansko-

četnička vlada Plenković-Pupovac za ovdašnje domaće/strane medije i kulturnu 

politiku Marko Perković će biti – umjesto časnoga branitelja i međunarodno 

omiljenog slobodarskog umjetnika, koji je na ponos i zemlji i narodu – vječno 

politički sumnjivi „ustaša“. I opet će neki „instrijansko-jugovićki“ nekretninski 

muljator braniti Perkoviću pristup pulskoj Areni, kao da mu je ćaćina, a kad 

Hrvatska konačno osvoji Svjetsko prvenstvo u Kataru opet će mu tko zna koliko 

još dugo vladajući „antifašistički“ Zagreb isključivati razglas. Dok konačno 

Hrvati ne isključe njih. 

 

Josip Pečarić 

 

Komentar: Ranijih godina su predstavljanja koje je don Lazar Čibarić 

organizirao u Tisnom i u još nekim dalmatinskim gradovima (Split, Omiš, 

Kaštela, Skradin, Tribunj, Pakoštane) prošireno i na BiH (Livno, Tomislavdrad). 

Mnogo više o Litu u Tisnom 2022. dano je na kraju knjige. 

  

https://www.dragovoljac.com/index.php/pecaric/30156-za-dom-spremni-i-slava-ukrajini
https://www.dragovoljac.com/index.php/pecaric/30156-za-dom-spremni-i-slava-ukrajini
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KONAČNA POMIRBA DJECE PARTIZANA I 

ČETNIKA 

 Najavio sam večerašnju „Bujicu“ s pričom o tome kako je Plenković postao 

HDZ-ovac.. Nadam se da vas nisam prevario jer ta najava nije dana u prikazu 

emisije od 17. 10. 2020.: 

http://dragovoljac.com/index.php/razno/23572-dr-stjepo-bartulica-u-bujici-

domovinski-pokret-je-za-trumpa-a-plenkovic-za-komunisticku-kinu  

Mojoj rugalici o 'milicajcu' na svoj način se pridružila i Višnja Starešina koja se 

odlučila deradikalizirati da je ne bi zakačila mjera druga Tome: 

Odlučila sam sama preispitati svoju radikalizaciju i preventivno poraditi na 

osobnoj deradikalizaciji. Čak ne mogu čekati da ministar branitelja i omiljeni 

Plenkovićev zamjenik za sve i svašta Tomo Medved, po nalogu samog 

predsjednika Vlade, dovrši svoju najkompleksniju, gotovo životnu zadaću: izvrši 

dubinsku i sveobuhvatnu analizu radikalizacije društva, skicira test za 

razlikovanje radikaliziranih i neradikaliziranih elemenata i predloži mjere i 

načine njihove diferencijacije na daljnje postupanje. 

https://narod.hr/hrvatska/visnja-staresina-odlucila-sam-se-deradikalizirati-da-

me-ne-bi-zakacila-mjera-druga-tome  

Svojevremeno smo u HNES-u donijeli etičku osudu Milanovića za veleizdaju. 

Čitam osudu Javora Novaka za mog 'milicajca'. Čini mi se mnogo jačom od one 

HNES-a: 

http://dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/23569-osudujem  

Sigurno treba pročitati cijelu Osudu. Meni je – jasno – zanimljiv dio kad se 

spominje spomen-ploča u Jasenovcu koju je Plenković uklonio: 

Je li Plenković dobro promislio prije nego li se krenuo sluganski ispričavati 

Aleksandru Vučiću povodom HOS-ove ploče u Jasenovcu? Što mu je tada bilo 

važnije: stajalište hrvatskih građana ili četnika u Srbiji? Je li pomislio na to kako 

će tu činjenicu primiti hrvatski branitelji? Kojim je pravom ekspresno dao skinuti 

ploču na mjestu pogibije HOS-ovih vitezova? I s kojim obrazloženjem? Da je to 

mjesto pijeteta već zauzeto? Znači, ljudske kosti više nikada ne će moći biti 

pokopane u Jasenovcu?? Ni jedna spomen ploča nikada se više ne smije tamo 

postaviti?? Bez obzira na to što su ljudi upravo tamo poginuli?? Braneći 

okupiranu domovinu. Gdje je u Hrvatskoj Plenković ikada postavio neku drugu 

ploču u zahvalnost junačkim postrojbama HOS-a? Kad nije, nema pravo ni skidati 

nijednu. 

Poznato je da ja stalno ističem činjenicu da je 'milicajac' tada iskazao nepoštivanje 

hrvatske države jer je „maknuo“ spomen obilježje palim HOS-ovcima zbog znaka 

odobrenog od države. Ili važnije je što kaže Vučić, od RH, zar ne? 

Zvonimira Hodaka treba uvijek pročitati. Ali i danas ima puno o ZDS ('Majka svih 

pobjeda' je zabrana ZDS): 

https://direktno.hr/kolumne/nasa-napredna-i-progresivna-lijeva-medijska-

falanga-sedmoj-prijateljskoj-ofenzivi-211801/  

http://dragovoljac.com/index.php/razno/23572-dr-stjepo-bartulica-u-bujici-domovinski-pokret-je-za-trumpa-a-plenkovic-za-komunisticku-kinu
http://dragovoljac.com/index.php/razno/23572-dr-stjepo-bartulica-u-bujici-domovinski-pokret-je-za-trumpa-a-plenkovic-za-komunisticku-kinu
https://narod.hr/hrvatska/visnja-staresina-odlucila-sam-se-deradikalizirati-da-me-ne-bi-zakacila-mjera-druga-tome
https://narod.hr/hrvatska/visnja-staresina-odlucila-sam-se-deradikalizirati-da-me-ne-bi-zakacila-mjera-druga-tome
http://dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/23569-osudujem
https://direktno.hr/kolumne/nasa-napredna-i-progresivna-lijeva-medijska-falanga-sedmoj-prijateljskoj-ofenzivi-211801/
https://direktno.hr/kolumne/nasa-napredna-i-progresivna-lijeva-medijska-falanga-sedmoj-prijateljskoj-ofenzivi-211801/
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Činjenica da je stric mladog Danijela Bezuka HOS-ovac koji je poginuo u 

Vukovaru sigurno 'zasluga' što je Plenković obukao odjeću milicajca. Zato na 

portalu narod.hr pišu o Zdravku Bezuku koji je Vukovarska legenda i HOS-ovac: 

https://narod.hr/hrvatska/kako-je-u-domovinskom-ratu-poginuo-zdravko-bezuk-

stric-danijela-bezuka  

Treba stalno imati na pameti da je zabrana ZDS 'Majka svih pobjeda' zato što je 

to tako po Memorandumu SANU 2., a to znači i veliku obavezu svih u RH koji 

sprovode taj Memorandum.  

To što to u RH provodi i stranka koju je osnovao HRVATSKI predsjednik 

akademik Franjo Tuđman velika je satisfakcija za fašističke agresore i njihove 

podupiratelje. Zato je danas 'milicajac' omiljen kod svih koji su za Srpsko-

hrvatsku koaliciju. Zapravo imamo smiješnu situaciju da je državotvornim 

Hrvatima izdajica Plenković, a HDZ-ovcima i SDP-ovcima je izdajica Milanović. 

I doista su i jedni i drugi u pravu. Prvi su za Lijepu našu, a drugi za Jugu. 

Naravno ima puno onih koji smatraju da je ova rasprava Milanovića i 'milicajca' 

samo skretanje pozornosti s ekonomskih problema koje ima naša država. Kako je 

za to zadužena Vlada RH, to je zapravo tvrdnja da Milanović pomaže našem 

'milicajcu'. Može biti i to. Ali Milanović govori o onome što je itekako važno – o 

onome što izravno udara na ponos naših ljudi!  

Zato je itekako važno doznati što više o ulasku 'milicajca' u HDZ, jer ipak je on 

ostvario konačnu pomirbu djece partizana i četnika i u RH, ali i šire.  

Doznao sam da je jedan gost na TV-u u Crnoj Gori ovih dana tvrdio kako je u 

pravu akademik Pečarić kada kaže da su ustaše svi oni koji nisu za Veliku Srbiju. 

Nova pomirba će poslužiti da to postane istina i u RH, i da se konačno obračunaju 

s tim ustašama, zar ne? 

  

Josip Pečarić 

  

https://narod.hr/hrvatska/kako-je-u-domovinskom-ratu-poginuo-zdravko-bezuk-stric-danijela-bezuka
https://narod.hr/hrvatska/kako-je-u-domovinskom-ratu-poginuo-zdravko-bezuk-stric-danijela-bezuka
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JOSIP PEČARIĆ 

 
PUPOVAC, KRVNA ZRNCA I ZA DOM SPREMNI 

 
Mnogi su komentirali Pupovčevu skandaloznu izjavu o stradalima u potresu. Tako 

Ivica Šola u tekstu Od Pupovca nas može spasiti jedino dječja pravobraniteljica. 

Ali ona šuti… kaže: 

Da, navijači su vrijeđali Milorada Pupovca, etnobiznismena, prije čijih 

snobovskih izjava baš nitko u Hrvatskoj nije spomenuo koje je nacionalnosti koji 

poginuli ili unesrećeni. Zašto taj isti Milorad koji vještinom glumačkog 

profesionalca cvili kako mu nije bitna ničija nacionalnost nije došao na požare u 

Split ili u Gunju kada su bile poplave, nego ovdje gdje su nastanjeni Srbi? 

https://kamenjar.com/ivica-sola-od-pupovca-nas-moze-spasiti-jedino-djecja-

pravobraniteljica-ali-ona-suti/  
Slično su reagirali i navujači KK Zadar: 

https://narod.hr/hrvatska/uz-prekrizenu-sliku-pupovca-i-truta-navijaci-kk-zadar-

poslali-poruku-evo-sto-kazu  

Naslov Šoljinog teksta je podrugljiv, kao što je podrugljiv i naslov teksta 

Tomislava Jelića u današnjem Hrvatskom tjedniku: PUPOVČEVE SRPSKE 

ŽRTVE USTAŠKOGA POTRESA. 

Obrazloženju „govora mržnje“ zbog kojeg je uhapšen mladi navijač izrugao se 

sjajni hrvatski književnik Hrvoje Hitrec: 

Dani nakon divljanja prirodnih sila, odnosno manjih potresa, donijeli su divljanje 

lokalnih političara nezadovoljnih najavljenom dodjelom novaca, dodjelom 

navodno po stranačkom ključu, ili nezadovoljnih podjelom kućica za kampiranje 

i sličnim zaklonima za nevoljnike. Političari iz vrhova vlasti u Hrvatskoj 

prešetavali su se umjesto da uzmu lopate u ruke barem za fotoreportere, pojeli 

nešto kobasica i otišli. U šetnji je viđen i M. Pupovac, a bolje da nije. Dok su se 

svi ti mladi ljudi, navijači i nenavijači, pretrgnuli da pomognu ne pitajući komu 

pomažu, što je tko i tko je tko, antipatični Pupovac našao je shodnim baviti se 

etnomatematikom, a to je ljude rasrdilo, kako ne bi, i one koji su godinama živjeli 

drugdje, izbjegli pred noževima srpskih terorista pa im se sada duše uzbunile i 

vratila sjećanja na Vučića u Glini 1995.i podsjet kako je Petrinja, recimo, 

izgledala nakon što je vraćena Hrvatskoj, zapuštena i zagađena, pa ipak 

nesrušena jer Hrvatska vojska nije razarala topovima hrvatske gradove. Jedan je 

navijač, kažu vijesti, uhićen jer je Pupovcu dovikivao “Ubij Srbina” što je po sebi 

nelogično jer zašto bi Pupovac ubijao Srbe, a inače nepotrebno jer si je Pupovac 

na potresenoj Banovini sam pucao u nogu. Prosim policiju i sudstvo da puste 

mladića na miru. Ako je već u zakone ušla mržnja, lijeva izmišljotina, još nije ušao 

gnjev, a tu se o gnjevu radilo. 

https://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/hhitrec/35543-h-hitrec-veliko-finale-

krvozedne-2020.html 

https://kamenjar.com/ivica-sola-od-pupovca-nas-moze-spasiti-jedino-djecja-pravobraniteljica-ali-ona-suti/
https://kamenjar.com/ivica-sola-od-pupovca-nas-moze-spasiti-jedino-djecja-pravobraniteljica-ali-ona-suti/
https://narod.hr/hrvatska/uz-prekrizenu-sliku-pupovca-i-truta-navijaci-kk-zadar-poslali-poruku-evo-sto-kazu
https://narod.hr/hrvatska/uz-prekrizenu-sliku-pupovca-i-truta-navijaci-kk-zadar-poslali-poruku-evo-sto-kazu
https://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/hhitrec/35543-h-hitrec-veliko-finale-krvozedne-2020.html
https://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/hhitrec/35543-h-hitrec-veliko-finale-krvozedne-2020.html
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Hodak u dijelu svoje kolumne pod karakterističnim naslovom Petrinja danas 

izgleda kao Vukovar 1991. godine... spominje i Vučića i Pupovca: 

Čak je i Vučić poslao milijun eura. Toliko šalje i siromašna Makedonija. Oni 

znaju što je potres. U Skoplju je 1963. g. poginulo 1070 ljudi u velikom potresu.  

I dok B.B.B., Torcida, Armada, Fancuti, Demoni i ostali ''huligani'' rade, raznose, 

donose i pomažu, iznenada se pojavio najrelevantniji političar Lepe njihove, 

Milorad Pupovac. K'o matematički robot odmah je izbacio prve rezultate i 

simultano ih preveo na hrvatski jezik: ''Poginulo je dvoje Srba i jedna djevojčica 

iz mješovitog braka''. Znajući koliko je Pupi liberalan, napredan i progresivan, 

uvjeren sam da je pod ''mješoviti brak'' mislio na brak između muškarca i žene. 

Svi koji su poginuli naša su hrvatska tragedija i svi su iz mješovitih brakova. 

I dok nas je ambis u koji je upala Petrinja i ostali okolni gradovi i mjesta 

paralizirao, dogodila se još jedna velika nesreća. Osam mladih ljudi, svi rođeni 

2001. g, nađeno je u jednoj kući u Posušju mrtvo. Vjerojatno zbog neispravnih 

plinskih instalacija. Kako se niz nesreća ne bi napokon zaustavio, pobrinuo se 

nepoznati volonter iz Zadra koji je na ulici verbalno izvrijeđao - zamislite koga? 

Pupovca! Pravna država je u tom slučaju reagirala munjevito. K'o ugriz kobre! 

''Zločinac'' je odmah lišen slobode. HRT je taj dašak svjetlosti emitirao odmah na 

početku svog slabo gledanog Dnevnika, a kad ih je već krenulo, vijest iz Posušja 

''munjevito'' su objavili u 33. minuti dnevnika. Tako se ''pravna država'' opet 

jednom istakla u zaštiti izvještavanja o ''najrelevantnijem''.  

https://direktno.hr/kolumne/kao-da-smo-u-apstraktnom-amfiteatru-iz-kojega-

promatramo-nasu-tragediju-ali-mi-smo-stari-narod-koji-ce-se-i-iz-ovoga-zla-

podici-kao-ptica-feniks-219420/  

I sam sam se narugao u svom komentaru poslanom prijateljima 2. 1. 2021.: 

STRAŠAN NAPAD NA PUPOVCA - DOBACIO MU ZDS I UHAPŠEN; 

http://dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/24437-skoro-za-pupovca-i-

u-zemljotresu-postoje-nasi-i-vasi  

http://dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/24440-mladen-pavkovic-u-

ovoj-nesreci-pupovac-prebrojava-krvna-zrnca  

http://dragovoljac.com/index.php/razno/24441-dr-zeljka-markic-pupovca-nista-

ne-ilustrira-bolje-od-intervjua-za-tanjug  

Očito ljudi nisu shvatili da je Pupovac prebrojavajući krvna zrnca nakon potresa 

osigurao pomoć iz Srbije i povrat malog djelića popljačkanog iz Hrvatske☺ 

Naravno nigdje u svijetu ne smiješ tako napadati glavnog u državi pa je Vlada 

njegovog potrčka Plenkovića odmah reagirala i onog koji je dobacivao hrvatskom 

vladaru ZDS i time ga podsjećao da su od njegovih u Hrvatskoj napravili 

ZEČEVE odmah uhapsili: 

„Uhićen 25-godišnjak koji je u Glini poticao na mržnju i vrijeđao Pupovca“ 

https://www.tportal.hr/vijesti/clanak/uhicen-25-godisnjak-koji-je-u-glini-

poticao-na-mrznju-i-vrijedao-pupovca-foto-20210101  

 

Izgleda da podrugljive tekstove opravdava i najnoviji upit vlastima Portala 

narod.hr o tome je li uhapšeni navijač KK Zadar srpske nacionalnosti: 

https://direktno.hr/kolumne/kao-da-smo-u-apstraktnom-amfiteatru-iz-kojega-promatramo-nasu-tragediju-ali-mi-smo-stari-narod-koji-ce-se-i-iz-ovoga-zla-podici-kao-ptica-feniks-219420/
https://direktno.hr/kolumne/kao-da-smo-u-apstraktnom-amfiteatru-iz-kojega-promatramo-nasu-tragediju-ali-mi-smo-stari-narod-koji-ce-se-i-iz-ovoga-zla-podici-kao-ptica-feniks-219420/
https://direktno.hr/kolumne/kao-da-smo-u-apstraktnom-amfiteatru-iz-kojega-promatramo-nasu-tragediju-ali-mi-smo-stari-narod-koji-ce-se-i-iz-ovoga-zla-podici-kao-ptica-feniks-219420/
http://dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/24437-skoro-za-pupovca-i-u-zemljotresu-postoje-nasi-i-vasi
http://dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/24437-skoro-za-pupovca-i-u-zemljotresu-postoje-nasi-i-vasi
http://dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/24440-mladen-pavkovic-u-ovoj-nesreci-pupovac-prebrojava-krvna-zrnca
http://dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/24440-mladen-pavkovic-u-ovoj-nesreci-pupovac-prebrojava-krvna-zrnca
http://dragovoljac.com/index.php/razno/24441-dr-zeljka-markic-pupovca-nista-ne-ilustrira-bolje-od-intervjua-za-tanjug
http://dragovoljac.com/index.php/razno/24441-dr-zeljka-markic-pupovca-nista-ne-ilustrira-bolje-od-intervjua-za-tanjug
https://www.tportal.hr/vijesti/clanak/uhicen-25-godisnjak-koji-je-u-glini-poticao-na-mrznju-i-vrijedao-pupovca-foto-20210101
https://www.tportal.hr/vijesti/clanak/uhicen-25-godisnjak-koji-je-u-glini-poticao-na-mrznju-i-vrijedao-pupovca-foto-20210101
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https://narod.hr/hrvatska/je-li-srbin-vikao-pupovcu-ubij-srbina  

 

Moram naglasiti da samu svom komentaru jasno stavio do znanja da Plenković 

mora slušati, a to je uvijek radio, ono što mu naredi Pupovac, koji to obično radi 

tako da cijela javnost u RH to vidi. Tako on i njegovi od koji su hrvatski branitelji 

napravili zečeve može javno ponižavati Predsjednika vlade. 

To naravno ne propušta naglasiti ni Vjekoslav Krsnik već u naslovu svog 

komentara: Dno dna sveučilišnog profesora Milorada Pupovca i sljedbenika, 

uključujući premijera Plenkovića  

https://bezcenzure.hr/vlad/dno-dna-sveucilisnog-profesora-milorada-pupovca-i-

sljedbenika-ukljucujuci-premijera-plenkovica/  

http://dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/24491-dno-dna-

sveucilisnog-profesora-milorada-pupovca-i-sljedbenika-ukljucujuci-premijera-

plenkovica  

Vidim da nitko ne spominje prvi dio Pupovčevog naloga Plenkoviću da uhapsi 

onoga koji mu je dobacivao „strašne“ povike. Evo tih Pupovčevih riječi: 

“Mnogo je bolje da se pobrinu za one koji me pozdravljaju s pozdravom “Za 

dom spremni” i koji mi pjevaju “Ubij, ubij Srbina. Ubij ga” usred Gline. I to 

baš usred Gline”, kazao je zaključno Pupovac. 

https://kamenjar.com/pupovac-odgovorio-na-prozivke-to-nije-nikakva-podjela-

po-etnickim-osnovima-neka-mi-to-ne-zamjere-salonski-humanitarci-i-

dusebriznici/  

Dakle prvo je dao ZDS a tek onda „ubij Srbina“. Prvo je dao ono što je osnova u 

provođenju velikosrpskog Memoranduma SANU 2, - pozdrav ZA DOM 

SPREMNI. A to je jasno njegovim sljedbenicima na čelu s Plenkovićem da ga se 

mora poslušati. Inače će se naći na udaru zbog nesprovođenja Memoranduma 

SANU 2. A zbog toga ih se i drži na vlasti, zar ne? Zato je uhićenje i uslijedilo 

tako brzo,  

Vjerojatno je razlog mnogima što prešućuju ZDS jer im se čini da je ono 'Ubi 

Srbina' mnogo gore i vjeruju da je to razlog zašto vlasti spominju samo to u 

optužbi mladog navijača KK Zadar. 

Ali to što je ZA DOM SPREMNI važniji Pupovcu od onog 'Ubi Srbina' ima i 

logično objašnjenje. To pokazuje da Srbi i njihove sluge u RH znaju da pobijediti 

Hrvate mogu samo ako oni prestanu biti spremni dati svoj život za svoj narod i 

svoju domovinu. Takav Hrvat neće ubijati Srbe ako opet pokrenu fašističku 

agresiju na Hrvatsku. Da, zato je Pupovcu, Plenkoviću i drugima mnogo gori ZDS 

od 'Ubi Srbina'. 

Ali, uzalud se nadaju. Hrvati su već navikli da od srpskih naci-fašista prave 

zečeve. A sve je bliže dan kada će mnogi progledati i shvatiti onu staru „Poturica 

gori od Turčina“, ili u prijevodu „Posrbica gori od Srbina“. 

https://bezcenzure.hr/vlad/pupovac-krvna-zrnca-i-za-dom-spremni/  

http://dragovoljac.com/index.php/razno/24531-pupovac-krvna-zrnca-i-za-dom-

spremni  

  

https://narod.hr/hrvatska/je-li-srbin-vikao-pupovcu-ubij-srbina
https://bezcenzure.hr/vlad/dno-dna-sveucilisnog-profesora-milorada-pupovca-i-sljedbenika-ukljucujuci-premijera-plenkovica/
https://bezcenzure.hr/vlad/dno-dna-sveucilisnog-profesora-milorada-pupovca-i-sljedbenika-ukljucujuci-premijera-plenkovica/
http://dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/24491-dno-dna-sveucilisnog-profesora-milorada-pupovca-i-sljedbenika-ukljucujuci-premijera-plenkovica
http://dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/24491-dno-dna-sveucilisnog-profesora-milorada-pupovca-i-sljedbenika-ukljucujuci-premijera-plenkovica
http://dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/24491-dno-dna-sveucilisnog-profesora-milorada-pupovca-i-sljedbenika-ukljucujuci-premijera-plenkovica
https://kamenjar.com/pupovac-odgovorio-na-prozivke-to-nije-nikakva-podjela-po-etnickim-osnovima-neka-mi-to-ne-zamjere-salonski-humanitarci-i-dusebriznici/
https://kamenjar.com/pupovac-odgovorio-na-prozivke-to-nije-nikakva-podjela-po-etnickim-osnovima-neka-mi-to-ne-zamjere-salonski-humanitarci-i-dusebriznici/
https://kamenjar.com/pupovac-odgovorio-na-prozivke-to-nije-nikakva-podjela-po-etnickim-osnovima-neka-mi-to-ne-zamjere-salonski-humanitarci-i-dusebriznici/
https://bezcenzure.hr/vlad/pupovac-krvna-zrnca-i-za-dom-spremni/
http://dragovoljac.com/index.php/razno/24531-pupovac-krvna-zrnca-i-za-dom-spremni
http://dragovoljac.com/index.php/razno/24531-pupovac-krvna-zrnca-i-za-dom-spremni
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LITO U TISNOM 2022. 

PREDSTAVLJANJE KNJIGE IX. BOJNA "RAFAEL 

VITEZ BOBAN" 

"Sluge su nad nama gospodari; 

nitko nas ne izbavlja iz njihovih ruku." 

Tuž 5, 8. 

 

 
 

Zahvaljujem se svim nazočnim na predstavljanju knjige IX. BOJNA "RAFAEL 

VITEZ BOBAN". Zahvaljujem se domaćinu don Lazaru Čibariću na tome kao i 

predstavljaču dr. sc. Josipu Stjepandiću, Predsjedniku HAZUDD-a. 

Naše LITO U TISNOM 2022. otvorili smo predstavljanjem knjige 'BOJNA 

ČAVOGLAVE' / THOMPSONOFOBIJA. To se dogodilo u vrijeme kada su 

Ukrajinci ponovno prepjevali „Bojnu Čavoglave“ u NEĆETE U UKRAJINU 

DOK SMO ŽIVI MI! 

(139) Najnovija verzija ukrajinske BOJNA ČAVOGLAVE | Detcom - Солдати 

з України (2022.) - YouTube 

U jednoj od prethodnih ukrajinskih verzija pojavljuju se pripadnicu slavne 

pukovnije Azov koje volim nazivati ukrajinskim HOS-ovcima. Kao što su 

pripadnici HOS-a i posebno IX Bojna “Rafael vitez Boban” bili strah i trepet 

srpskim fašističkim agresorima isto to je Pukovnija Azov Ruskoj vojsci.  

https://www.youtube.com/watch?v=Amo3Ut4zt1M
https://www.youtube.com/watch?v=Amo3Ut4zt1M
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Ovo predstavljanje se odvija u danima kada se moglo vidjeti koliki je bio taj strah 

i mržnja prema AZOVcima kod Rusa kroz sudbinu pripadnika Pukovnije Azov 

koji su se po nalogu Predsjednika Ukrajine predali Rusima. Evo kako to opisuje 

veliki hrvatski književnik Hrvoje Hitrec:  

Putin se u međuvremenu dosjetio što ni Srbi nisu nakon pada Vukovara. Nije 

odveo ukrajinske, mariupoljske zarobljenike na neku Ovčaru i ondje ih posmicao, 

nego ih je lukavo sve smjestio u jednu zgradu pa ih ondje dignuo u zrak, a 

Ukrajinu optužio da je gađala zgradu raketama i ubila svoje heroje. 

Hitrec: Neka ustančare, pupovčare i habulinčare. Ne ćemo valjda izgubiti ruke u 

Saboru samo zato što slave pokolj Hrvata – narod.hr 

A poslije njihovog pogubljenja je i Ruski vrhovni sud proglasio Azovski bataljun 

terorističkom skupinom: 

https://www.dragovoljac.com/index.php/razno/31580-ruski-vrhovni-sud-

proglasio-azovski-bataljun-teroristickom-skupinom 

U strahu su velike oči, zar ne? 

Ovogodišnje Lito je o hrvatskim domoljubima koji su važni za spoznaju: 

NE VJERUJ POLITIČARIMA KOJI NISU ZA DOM SPREMNI 

Tako očito se to vidi danas kada kliču SLAVA UKRAJINI, a povijesno isti 

hrvatski pozdrav ZA DOM SPREMNI proganjaju. JER TAKO GAZDE TRAŽE! 

A GAZDE SU BILE PROTIVNICI NEOVISNE HRVATSKE! 

Zato HRVATSKOM predsjedniku koji ih je pobijedio u ratu nisu ni na sprovod 

došli! 

A kada ih ne možeš pobijediti u ratu znaju što je o tome pisao veliki kineski ratnik 

i filozof Sun Tsu, Tako na str, 285. ove knjige piše: 

U prvom desetljeću ovog stoljeća kod neprijatelja hrvatske države još se nije 

iskristaliziralo koliku moć u očuvanju ponosa hrvatskih ljudi ima poklik Za Dom 

spremni. 

U prošlom desetljeću, dakle poslije velikosrpskog Memoranduma SANU 2. to 

postaje jasno i o prvom velikom udaru na ponos Hrvata preko udara na ZDS 

govori ova knjiga o Šimuniću. Kako je već ranije zbog „Bojne Čavoglave“ i zbog 

ZDS u toj pjesmi napadan i Thompson to su njih dvojica hrvatski branitelj 

Thompson i jedan od Vatrenih Šimunić zajedno postali simboli hrvatskog ponosa 

uz koje se vezuje ZDS jer vrhunac nacionalnog ponosa i jeste spremnost davanja 

vlastitog života za domovinu.  

S druge strane tada se vidi kako je opravdan i moj naziv SRPSKE SLUGE za one 

koju poslušno izvršavaju naloge svjetskih moćnika a protiv interesa vlastitog 

naroda jer se stavljaju u poziciji - po Sun Tzuu - najogavnijih ljudi koji bez rata 

dobivaju rat za neprijatelja – dakle fašističkog srpskog agresora. 

Sjetimo se i danas kako Sun Tzu pisao: 

Najveća umjetnost je slomiti otpor neprijatelja bez borbe na bojnom polju. Samo 

indirektna metoda može jamčiti pravu pobjedu [...] Iskoristite rad najnižih i 

najodvratnijih ljudi. Širite nejedinstvo i svađe među građanima neprijateljske 

zemlje [...] Poništavajte sve vrjednote. Budite velikodušni u ponudama i darovima 

https://narod.hr/hrvatska/hitrec-neka-ustancare-pupovcare-i-habulincare-ne-cemo-valjda-izgubiti-ruke-u-saboru-samo-zato-sto-slave-pokolj-hrvata
https://narod.hr/hrvatska/hitrec-neka-ustancare-pupovcare-i-habulincare-ne-cemo-valjda-izgubiti-ruke-u-saboru-samo-zato-sto-slave-pokolj-hrvata
https://www.dragovoljac.com/index.php/razno/31580-ruski-vrhovni-sud-proglasio-azovski-bataljun-teroristickom-skupinom
https://www.dragovoljac.com/index.php/razno/31580-ruski-vrhovni-sud-proglasio-azovski-bataljun-teroristickom-skupinom
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da biste kupili informacije i ortake. Svugdje smjestite svoje ljude. Nemojte štedjeti 

ni u novcu, ni u obećanjima, jer to donosi visoke kamate. 

A koliko je ogroman bio strah u redovima fašističkog srpskog agresora od naših 

HOS-ovac tijekom Domovinskog rada poznato je, ali dopustite mi da to opišem 

kroz jednu priču: 

Iz opkoljenog Dubrovnika traži li su da im pošalju još HOS-ovaca za obranu 

Grada. Kada im je odgovoreno da im na žalost nemogu ih poslati, iz Dubrovnika 

je došao nov zahtjev: 

- Pošaljite na onda HOS-ove ambleme, jer četnici umiru od straha kada 

vide znak HOS-a! 

 Ja i ne znam niti sam provjeravao je li priča istinita, ali sjajno opisuje današnje 

napade na AMBLEM HOS-a i same HOS-ovce. 

Vlasti u RH slušaju svjetske moćnike koji nikada neće zaboraviti da ih je Tuđman 

s hrvatskom braniteljima pobijedio i od njihove strašne srpske vojske napravio 

zečeve. 

Poslušnim hrvatskim vlastima se svete tako što su od njih napravili srpske sluge. 

Pri tome sve čine da i hrvatski ljudi vide koliko su bijedni. Prvo su ih natjerali da 

uklone spomen-ploču poginulim HOS-ovcima, zabranjuju im amblem koji je 

odobrila sama hrvatska vlast. I to nije bilo dovoljno pa hrvatski političari ne smiju 

napadati Pukovniju AZOV ili pozdrav SLAVA UKRAJINI (dapače uzvikuju ovaj 

pozdrav), ali smiju i moraju HOS i ZA DOM SPREMNI. 

A srpske sluge su gore od onih čije su sluge. Tako se može i interpretirati 

transparent koji su Srbi nosili na komemoraciji žrtvama Oluje u Novom Sadu: 

OD SVIH SRBA NAJGORI SU HRVATI. 

 

 



                      ZVONIMIR HODAK, THOMPSON I ZDS              255 

 
 
Slobodna Dalmacija - Vučić na komemoraciji žrtvama Oluje: ‘Godinama se 

šutjelo kao da u Srbiji nije bilo svjedoka zločina! Srpski narod pamti strašne 

kolovoške dane ‘95‘ 

 

Istinito ako pravilno interpretiraš: OD SVIH SRBA NAJGORE SU SRPSKE 

SLUGE U RH.  

Zašto bi to bilo točno? 

Znam o da gazde koriste sluge za prljave poslove, ali ih se gade. A Hodak u 

današnjoj kolumni sve podsjeća što su srpske sluge napravile s proslavom 

„Oluje“: 

Uškopili su proslave u Čavoglavama i Kninu 

Prvo se “ugasila” proslava u Čavoglavama, a onu u Kninu smo vidjeli. Proslava 

na stadionu, tri metra razmaka, odabrani gosti tipkaju po mobitelima dok MUP 

uzima osobne podatke od “nestašnih” Hosovaca. 

https://kamenjar.com/hodak-kad-vulin-premijera-plenkovica-naziva-glupim-

ustasom-onda-je-to-dokaz-sto-nam-se-sprema/  

A koliki je bio srpski strah od HOS-ovaca zorno nam je pokazala Dubrovačka 

priča o HOS-u.  

I kao što su Rusi svoj strah i mržnju prema AZOVcima pokazali ubivši četrdeset 

zatvorenika, a 75 ih je ranjeno u zatvoru u gradu Olenivka, tako hrvatske sluge 

pokazuju svoj strah i mržnju tako da proganjaju HOS-ovce. I tako otvoreno 

pokazuju hrvatskim ljudima čije su sluge.  

Da, to smo gledali u petak, a gledamo već godinama. Ova je knjiga zapravo knjiga 

o tom strahu i mržnji hrvatskih slugu kojom oni pokazuju svjetskim moćnicima 

da su dobre i poslušne sluge. Jednom sam i rekao: 

JEDNOM SLUGA – UVIJEK SLUGA! 

JEDNOM IZDAJICA – UVIJEK IZDAJICA! 

Drugim riječima naši HOS-ovci su ponosni što su time i oni koji ne vole hrvatske 

branitelje ukazali na njih kao one kojih se najviše boje i srpski fašistički agresori 

i srpske sluge u Hrvatskoj, zar ne? 

 

Josip Pečarić  

https://bezcenzure.hr/vlad/predstavljanje-knjige-ix-bojna-rafael-vitez-boban/  

https://www.dragovoljac.com/index.php/razno/31654-govor-j-pecarica-na-

predstavljanju-knjige-ix-bojna-rafael-vitez-boban-u-tisnom  

 

 

  

https://slobodnadalmacija.hr/vijesti/regija/vucic-na-komemoraciji-zrtvama-oluje-godinama-se-sutjelo-kao-da-u-srbiji-nije-bilo-svjedoka-zlocina-srpski-narod-pamti-strasne-kolovoske-dane-95-1213833
https://slobodnadalmacija.hr/vijesti/regija/vucic-na-komemoraciji-zrtvama-oluje-godinama-se-sutjelo-kao-da-u-srbiji-nije-bilo-svjedoka-zlocina-srpski-narod-pamti-strasne-kolovoske-dane-95-1213833
https://slobodnadalmacija.hr/vijesti/regija/vucic-na-komemoraciji-zrtvama-oluje-godinama-se-sutjelo-kao-da-u-srbiji-nije-bilo-svjedoka-zlocina-srpski-narod-pamti-strasne-kolovoske-dane-95-1213833
https://kamenjar.com/hodak-kad-vulin-premijera-plenkovica-naziva-glupim-ustasom-onda-je-to-dokaz-sto-nam-se-sprema/
https://kamenjar.com/hodak-kad-vulin-premijera-plenkovica-naziva-glupim-ustasom-onda-je-to-dokaz-sto-nam-se-sprema/
https://bezcenzure.hr/vlad/predstavljanje-knjige-ix-bojna-rafael-vitez-boban/
https://www.dragovoljac.com/index.php/razno/31654-govor-j-pecarica-na-predstavljanju-knjige-ix-bojna-rafael-vitez-boban-u-tisnom
https://www.dragovoljac.com/index.php/razno/31654-govor-j-pecarica-na-predstavljanju-knjige-ix-bojna-rafael-vitez-boban-u-tisnom
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J. PEČARIĆ I M. PAVKOVIĆ MALI SLOBA U 

ZAGREBU, DRAGOVOLJAC.COM, 2022. 
 

HODAK: PRESTANITE NAM DOLAZITI, SA 

ŽIGMANOM ILI BEZ NJEGA, PROČITANI STE 

 
 09/01/2023 

 

 
 
Bertrand Russell jednom je izrekao univerzalnu mudrost, barem što se tiče Lijepe 

naše: “Osnovni problem u svijetu je što su budale previše samouvjerene, a pametni 

stalno u dilemi”. 

Slobin ministar Ivica Dačić osvanuo je nedavno u Hrvatskoj. Iz usta mu izlaze 

samo bomboni. Došao Ivica da malo “odledi” odnose dva “bratska” naroda. Kao 

znak “dobre volje” odgođeno je suđenje hrvatskim ratnim pilotima. Na domjenak 

SNV-a Pupovac je pozvao Plenkovića. I naravno, tu se očekivala tradicionalna 

hrvatska popustljivost. Neki to nazivaju običnim poltronstvom. 

O nestalim Hrvatima, ratnoj šteti, razminiranju, vraćanju kulturnog blaga ni 

spomena. Drugo brdo, Pantovčak je preskočeno. Tamo nema dileme. Za to 

vrijeme oni samouvjereni služe se jezikom EU diplomatskih salona. Prestanite 

nam dolaziti, sa Žigmanom ili bez njega, pročitani ste. Kad ispunite osnovne 

uvjete o nestalima, ratnoj šteti, kartama za razminiranje i kad priznate da ste 

izvršili agresiju na Hrvatsku i BiH onda možemo razgovarati. Do tada će prednost 

imati događaji u prijateljskoj i nesvrstanoj Zambiji gdje stranci ne mogu posvajati 

djecu. To se navodno ne odnosi na hrvatske državljane, što doista imponira. 

 

‘Srbi žele vladati Balkanom, a u stvari su šaka jada’ 
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Najrealniju ocjenu Vučićeve Srbije do sada je dao naš Predsjednik države: “Srbi 

žele vladati Balkanom, a u stvari su šaka jada”. Sad, baš kao 1943. godine, kad mi 

možemo do Berlina, Pariza, Beča bez putovnice i granice, treba “komšijama” 

jasno i glasno reći da više nemamo energije za lažna prijateljstva, usiljene susrete 

i isprazne razgovore. 

Gledam na TV i čini mi se kao da neka članica Dačićeve delegacije “lepo masira” 

nekog uštogljenog hrvatskog diplomata: “Moram da vam kažem da mislim da je 

Kevin iz filma ‘Sam u kući’ zapravo Srbin. Da je Hrvat, zvao bi se ‘Mamin sinek’. 

A ja ‘moram da vam kažem’ da je knjiga Dinesh D’Souza ‘Velika laž’ dječja 

slikovnica prema muljanju i lažnim osmjesima starih prijatelja iz UDB-e i KOS-

a. Političko ‘Ploveće kazalište’ plovi u novu farsu.” 

Priča mi prijatelj da je nedavno na Marićevoj “Ćirilici” trebalo definirati pojam 

“šovinista”. Navodno je najviše pljeska zaradio ovaj odgovor: “Šovinist je osoba 

koja mrzi Hrvate više nego je to normalno”. 

Pozdrav papi Benediktu XVI koji, da je ostao na čelu Katoličke crkve, proglasio 

bi već odavno Alojzija Stepinca svecem. Čovjek koji je napisao 66 knjiga, koji je 

samokritično ocijenio svoje psihofizičke mogućnosti i sam se povukao s trona, 

čovjek o kojem se pisalo kao o “pravom” papi, čovjek koji zaslužuje da ga se 

poveže sa izrazom “santo subito”- “odmah svecem”. Izraz je to koji je bio korišten 

nakon smrti Ivana Pavla II. 2005. godine prilikom njegova pogreba. 

Ipak, iz Rima dolaze svježi vjetrovi i malo optimizma. Papa Franjo već je napisao 

svoju ostavku i predao je tajništvu Svete Stolice. Sam je kazao novinarima da su 

“vrata otvorena” za njegovo umirovljenje. Otvoreno i bez ljevičarskih ulizivanja, 

papa Franjo je dobar čovjek i papa. No, bio je puno bolji za Srpsku pravoslavnu 

crkvu nego za Hrvatsku katoličku crkvu. Skinuti s dnevnog reda kanonizaciju 

kardinala Stepinca zbog jeftine demagogije i očitih laži Porfirija i SPC-e, e to je 

gaf koji će morati objasniti i onima “gore”. Vjerovati “velikom” Patrijarhu na 

riječ, usprkos onomu što je o srpskim lažima napisao Dobrica Ćosić, u najmanju 

je ruku odioznost, nepriličnost, pa čak i odbojnost prema komunističkim žrtvama, 

među kojima je kardinal Stepinac bio klasičan primjer. 

Što običan katolički puk misli o takvim postupcima pape Franje najbolje se vidjelo 

po komentarima na fejsu povodom smrti pape Benedikta XVI. U oko 80 

posto komentara napomenulo se kako odlazi “pravi” papa. Usprkos tomu mi 

katolici želimo mu dobro zdravlje i bolji vid. 

 

‘Teška vremena’ 

Friedrich Nietzsche je napisao: “Mudar ne kažnjava zato što je netko loše 

postupio, već zbog toga da ne bi loše postupio”. 

Gordana Sprajc javila se na fejsu: “Zašto je raji lakše otić’ u Irsku nego na Markov 

trg?” Zanimljivo pitanje! Bojim se da će nakon dolaska eura odlazaka biti sve više 

i više. Toliko grabeža, varanja, lakomosti, jeftinih izgovora, stare demagogije, 

novih laži, sve samo kako bi se ulovilo u mutnom sad kad se kuna upokojuje i 

instalira loše dizajnirani euro. Težak je taj razvod od kune. Nažalost, stara je istina 

da ako želite svaku večer spavati s drugom ženom, morate se razvesti od prve… 
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Kažu da dolaze teška vremena. Vagati će nam se svaka riječ. 

Mir Božji, Hristos se rodi! Kao na dodjeli Oscara, na pravoslavni se Božić, u 

režiji Milorada Pupovca, skupilo sve što je progresivno, liberalno i 

“dobronamjerno”. Samo su još falile bratstvo-jedinstvene suze. Pupi je pred 

“suhim zlatom” smrtno ozbiljan poručio: “Važno je da se utiša govor mržnje i 

svako ‘Za dom spremni’. Zavladalo je “opšte” oduševljenje, naročito kod naših 

branitelja. Oni su, derući se i urlajući ZDS četiri ratne godine naganjali Pupija i 

njegovu braću braneći svoju domovinu. ‘Novčić u lebcu’ pronašao je, a tko bi 

drugi nego, naš Premijer. Skoro je pao u nesvijest od iznenađenja. Slično k’o 

nekad Sanader. 

Hajde, sad onako apstraktno, zamislite da je neki ogorčeni branitelj došao, 

‘pomoz’ Bože”, u priliku da lomi ‘lebac’. Što bi on našao? Zlobnici i desničari 

odmah bi znali. Našao bi možda mali slatki metak! Mora da su se branitelji koji 

su slučajno gledali to “Ploveće kazalište” ozbiljno zamislili. Pa što nam to nije 

nitko rekao u ona vremena dok smo izlagali svakodnevno život za domovinu. Da 

smo tada znali kamo sve to vodi odmah bi tada urlali “od Triglava do Đevđelije”. 

Rezultat bi bio isti. 

Dok se u Zagrebu raspojasano slavilo “bratstvo i jedinstvo” dotle se u Vinkovcima 

slavilo sve isto kao i u Zagrebu, ali s tom razlikom da su na glavama bile četničke 

kokarde. I u glavama. Te kokarde su stvarno čudo, ako je nemaš na glavi ona se 

onda skloni u glavu i čeka neku novu “krsnu slavu” da izađe. Ivica Granić je 

pomalo začuđen gromkom šutnjom na Pupovčevu poruku pa piše: “Meni je 

interesantno kako na skupu nije bilo ni jednog Hrvata da mu se suprotstavi ili ja 

samo greškom nisam rođen u Hlebinama”. Dobro došao u klub! Uglavnom, došla 

su vremena da će se za nekim sadašnjim veličinama umjesto da se pusti suza, 

pustit će se voda. 

 

‘Vratili smo se na ono što smo bili još od ratova s Turcima’ 

Netko duhovit poslao mi je na fejs sliku Marije Terezije s tekstom: “Donijela je u 

Hrvatsku značajne reforme (prvenstveno obrazovne) ali i krumpir. Krumpir se 

primio.” 

Javio se opet iz polu-ilegale Tram 11, polu-smiren i polu-nabrijan. Opet 

provociraju radničku klasu i naprednu inteligenciju. “Bog i Hrvati. Euro je 

svodnik ružnih kurvi, bijelo je u surli, utrka tko će upucati više kuna, ucrvani crvi 

pjene se na usta, urliču kuno umri, zbogom kuno, pali se respirator, u Savi pliva 

štakor, u Saboru okupator“. Pjevaju nadalje: “Da mi kompa bude Mažuranić, 

buraz Ante Starčević, prijatelj Marulić…”, 

“Zbogom kuno, od svih nas što mijenjamo runo, zbogom kuno znaš da te volimo 

puno, ha, ha…” 

Za sada nema reakcije na najnoviju pjesmu Tram 11. Možda je sva hrvatska 

“reakcija” dolaskom Dačića i Prfirija te energičnom intervencijom Pupija 

ušutkana. 

Ipak najvažnije je da su Hrvati opet i ponovno postali europski graničari. Sad se 

opet možemo hvaliti kako smo još jednom u povijesti postali “Ante murale 
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christianitatis”. Samo što sada Europa odnosno EU nije više baš nešto kršćanska. 

Više je liberalno-zelena. Vratili smo se na ono što smo bili još od ratova s 

Turcima. Očito kroz sva ova protekla stoljeća nismo baš puno napredovali. 

Direktor tajne službe BiH, Sikret Mujkić sastavio je lucidnu analizu događanja 

prilikom iskapanja novčića iz srpskog leba i tranzicije istog u ruke premijera 

Plenkovića prilikom božićnog domjenka u Zagrebu. 

Još su tri stvari ovih dana u fokusu znatiželjne hrvatske javnosti. Prva, kako je 

transrodna osoba u “aferi Zambija” eskivirala kongoanske, zambijske i naše 

domaće zakone s obzirom da transrodni ne smiju posvojiti djecu ni u Hrvatskoj ni 

u Kongu. Zašto naši “slobodni i nesvrstani” mediji muljaju, šmrcaju, kašljucaju i 

boje se zagristi u tu kiselu jabuku. Bubnjar Mrzlog piva sjedi u zatvoru! Ma dajte, 

najte… 

Druga vijest koja je razočarala liberalni svijet je da je Princ Harry ležerno priznao 

kako je ubio 25 ljudi. Nitko na to ne kašljuca, šmrca i sterilno okreće glavu niz 

vjetar. Ubio, pa što? Važno je da nije ubio ni jednog Britanca. On i dalje ostaje 

Vojvoda od Susseksa. I nadalje će se svakog jutra pripremati “princes krafne” za 

njegovu princezu, a “Gloria” i ostala revolucionarna jugo-štampa o tome će nas 

detaljno izvještavati. 

Treća svima draga tema je “bratoubilačka” bitka u Dinamu. Davno je za nama 

draga pjesmica iz “samoupravnog socijalizma” pjevana u Zagorju za vrijeme, 

recimo, žetve: “Oj di name, ne buš prvi…” Čuvši tu staru “Dinamovu himnu” 

navijači Hajduka, Zvezde i Partizana rikavali su od smjeha. I onda je došla 

devedeset prva i dalje sve znate. Treba samo čitati tko je sve živnuo, k’o sad ima 

osmjeh od uha do uha i sve će biti jasnije. Tko je UDB-a, a tko je KOS u ovoj 

bitci za istinu i prave vrijednosti? Po mojoj informaciji iz dva izvora pobjednici 

će, nakon produžetaka i penala, biti BBB-si. Čekaju strpljivo da “tekma” završi i 

onda će se tiho pridružiti “svojoj” strani pa nakon toga otpuhati drugu stranu. 

U ovoj “tekmi” nema svakom po bod. Ili sve ili ništa. Previše je love u igri. A to 

što je “Dinamo” prvi na tablici s odličnim izgledima da osvoji još jednu titulu 

prvaka manje je važno. Nastalo bi dugotrajno veselje na mnogim stranama da 

Dinamo opet pričeka na titulu 24 godine kao u ona “loša stara vremena…” 

Već sam jednom napisao: “Nije pametno zadržati istu narav ako izgubite snagu”. 

Za jednu stranu moći će se lakonski kazati: za-pravo, bili su u krivu…. 

 

‘Sretni su k’o napuhanci razni liberali, eurofili, ali i jugofili…’ 

“Idemo dalje” govorio je nekad “dragi Ivo”. Bez kune koja je krvavo izborena, a 

mućki ubijena, sad ćemo sretno broditi u sve goru inflaciju s reklamama naše 

Vlade na TV-u koja nas uvjerava u sva dobra koja donosi euro. 

Sretni su k’o napuhanci razni liberali, eurofili, ali i jugofili kao Puhovski, Vedrana 

Rudan, Ante Tomić, Dežurni Dežulović, Pofuk, Gera, Žonja, Latin, Marićeva 

ćirilica, svi iz 6. ličke i ostale pi*ke… Još jedan branik suverenosti otišao je u 

povijest. Sve što dolazi zvat će se Klasićeva, Jakovinina i Markovinina historija. 

Umrle su i naše kune te otišle u raj. Dolazi 20 kuna pred vrata raja. Sv. Petar kaže 

– ulazi. Dolazi 50 kuna, sv. Petar opet kaže – ulazi. Dolazi 100 kn i hoće u raj. 
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Može, veli sv. Petar – ulazi. Dođe napokon i 500 kn. Kamo ćete? pita sv. Petar? I 

mi bi u raj. Ne može! reče sv. Petar. Tebe na misi nikada nisam vidio! 

Zvonimir Hodak/direktno.hr 

 

https://kamenjar.com/hodak-prestanite-nam-dolaziti-sa-zigmanom-ili-bez-njega-

procitani-ste/  
  

https://direktno.hr/kolumne/zamislite-da-je-neki-ogorceni-branitelj-dosao-u-priliku-da-lomi-lebac-sto-bi-on-nasao-mozda-mali-slatki-metak-301406/
https://kamenjar.com/hodak-prestanite-nam-dolaziti-sa-zigmanom-ili-bez-njega-procitani-ste/
https://kamenjar.com/hodak-prestanite-nam-dolaziti-sa-zigmanom-ili-bez-njega-procitani-ste/
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JOŠ O VELIKOSRPSKOM SKUPU U ZAGREBU, 3.  
 

Na Internetu se može naći tekst Govor mržnje i govor ljubavi: 

https://hercegbosna.org/forum/drustvo-psihologija-filozofija/govor-mrznje-i-

govor-ljubavi-t23113.html  

Iznenadio sam se jer se radi praktično o mom tekstu JOŠ O VELIKOSRPSKOM 

SKUPU U ZAGREBU, 2.  

Tekst sam počeo s sjajnim komentarom Ivice Marijačića: 

PUPOVČEVOM GOVORU MRŽNJE PREMA ZDS I HRVATSKIM 

BRANITELJIMA, NITKO SE NIJE SUPROTSTAVIO JER TAMO NIJE BIO 

NI JEDAN JEDINI HRVAT. 

Međutim praktično isto je dao u svom tekstu Zvonimir Hodak navodeći riječi Ivice 

Granića koji je pomalo začuđen gromkom šutnjom na Pupovčevu poruku pa piše: 

“Meni je interesantno kako na skupu nije bilo ni jednog Hrvata da mu se 

suprotstavi ili ja samo greškom nisam rođen u Hlebinama” 

A kada malo razmislimo jasno je da je logičan naslov Govor mržnje i govor 

ljubavi. Da logično je oni kojima ne smeta tvrdnja da je iskazivanje ljubavi prema 

domovini pozdravom ZA DOM SPREMNI s kojim su na usnama umirali mnogi 

hrvatski branitelji i to od pripadnika naroda koji su izvršili naci-fašističku agresiju 

na Hrvatsku NISU HRVATI. Ili zašto sam davno rekao da Hrvate možemo 

podijeliti na Hrvate i one koji za sebe kažu da su Hrvati. 

A pozdrav ZDS je najjednostavniji test za utvrđivanje tko je tko u toj podijeli. 

Otud i toliko mojih knjiga o ZDS: 

1. M. Kovačević i J. Pečarić, Thompson u očima hrvatskih intelektualaca – 

Bilo je i to jednom u Hrvatskoj, Fortuna,Zagreb, 2008.  

2. J. Pečarić, Hajka na Thompsona, Zagreb, 2012. 

3. J. Pečarić. Dva pisma koja su skinula maske / Na hrvatsku šutnju nismo 

spremni!, Zagreb, 2015. pp.406. 

4. J. Pečarić, Dnevnik u znaku ‘Za dom spremni’, Zagreb, 2017. str. 312 

5. J. Pečarić, Thompson – pjesmom za Hrvatsku, Zagreb, 2017. Str. 409. 

6. J. Pečarić, Predsjednica i ‘Za Dom spremni’, Zagreb, 2019. str. 214. 

7. J. Pečarić, Josip Šimunić i ‘Za Dom spremni’, Zagreb, 2019, str. 362. 

8. J. Pečarić, HOS, Portal dragovoljac.com, 2021. 

9. J. Pečarić, 'Bojna Čavoglave' / Thompsonofobija, Zagreb, 2022. str. 404. 

10. J. Pečarić Za dom spremni i Slava Ukrajini, dragovoljac.com, 2022. 

11. J. Pečarić, IX. Bojna "Rafael Vitez Boban", Zagreb, 2022., str. 349. 

Vjerojatno će netko pomisliti da je nerazumno napisati toliko knjiga o nečem tako 

očitim kao što je ZDS i ljubav prema svom narodu. Ali onih koji za sebe kažu da 

su Hrvati ima doista mnogo tako da je i veliki Šegedin bio iznenađen koliko puno 

ima Hrvata koji tako strasno mrze svoj narod.  

https://hercegbosna.org/forum/topic23113.html
https://hercegbosna.org/forum/drustvo-psihologija-filozofija/govor-mrznje-i-govor-ljubavi-t23113.html
https://hercegbosna.org/forum/drustvo-psihologija-filozofija/govor-mrznje-i-govor-ljubavi-t23113.html
https://hercegbosna.org/forum/topic23113.html
https://hercegbosna.org/forum/topic23113.html
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Takvi samo slijede želje svjetskih moćnika koji su željeli srpsku vlast u Hrvatskoj. 

Iako su poraženi oni je danas ostvaruju tako da Pupovac može stalno pokazivati 

da je on gazda u RH što je davno prepoznato pa čak i slikom iskazano: 

  

 
Iako ja znam takve nazvati srpskim slugama znam i objasniti da oni samo slijede 

naputke svjetskih moćnika, pa kada se traži da budu srpske sluge to im je 

jednostavno i raditi jer je Dorica Ćosić opisao što je Srbima najviše pomoglo u 

njihovoj povijesti i to spominje i Zvoniir Hodak u spomenutom tekstu. Zanimljivo 

da je to spomenuo i Javor Novak u tekstu Medvjedi se bude, vruće im je 

(dragovoljac.com, 09 Siječanj 2023):  

 

Ministarstvo unutarnjih poslova RH na Twitteru je građanima zaželjelo „sretne 

blagdane i Novu 2023.“ isto kao i ekstremno lijeva stranka Možemo. Treba li tome 

uopće komentar? Velika Srbija u Zagrebu je zatim postrojila državno vodstvo 

navodno povodom pravoslavnog Badnjaka. Dojezdio je i poznati ratni huškač i 

hrvatožder nedužni Ivica. 

Glagoljao nam je o „nužnim razgovorima“. „…lažemo da nas ne bude strah, da 

ohrabrimo, da sakrijemo svoju i tuđu bedu…“ (ideolog velikosrbstva D. Ćosić). I 

eto nama njihovoga Ivice i još Dačića, poznatog šlager majstora, više ušlagiranog 

četnika – timeo Danaos et… 
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A onda eto nas u Beogradu 24. prosinca 2023. da zajedno proslavimo katolički 

Badnjak uz „pesmu: ko nas bre zavadi“. Može i Tereza: „prijatelji stari gde ste?“ 

https://www.dragovoljac.com/index.php/javor-novak/33494-javor-novak-

medvjedi-se-bude-vruce-im-je  

To objašnjava i naslov teksta Mladena Pavkovića (dan je u Prilozima): 

ZAŠTO SE NE KLANJAJU HRVATSKIM JUNACIMA? 

10 siječnja, 2023 

https://bezcenzure.hr/vlad/zasto-se-ne-klanjaju-hrvatskim-junacima/  

Jasno je da ovo pokazivanje Pupovca koliku moć ima u RH povezano je s 

uspjehom Hrvata na svjetskom nogometnom prvenstvu. A jedna od knjiga koju 

sam spomenuo je ona o Josipu Šimuniću. Zato ne čudi što je Mladen Pavković 

opravo sada povodom ovog četnikovanja u Zagrebu povezao napade na Lovrena 

s napadima na Šimunića (vidjeti Priloge): 

LOVRENA GAZI ISTA RULJA KAO I JOEA ŠIMUNIĆA! 

9. siječnja, 2023. 

https://www.dragovoljac.com/index.php/razno/33493-mladen-pavkovic-lovrena-

gazi-ista-rulja-kao-i-joea-simunica  

https://bezcenzure.hr/vlad/lovrena-gazi-ista-rulja-kao-i-joea-simunica/  

https://www.tjedno.hr/unistavanje-domoljuba-lovrena/ 

Sjetimo se da je i napad na Šimunića bio prije tadašnjeg Svjetskog prvenstva. 

Napad je bio uspješan jer Šimuniću je onemogućen odlazak i Hrvatska nije prošla 

grupu. 

Pred Moskvom je opet bio prljavi napad na Modrića i Lovrena, ali Vatreni s 

Dalićem odgovaraju na najbolji mogući način – bili su vice-šampioni. Još je na 

dočeku s njima na trg došao i Thompson /o kome sam napisao niz knjiga danih na 

gornjem popisu). Sada, poslije nove medalje na Svjetskom prvenstvu, opet je 

Lovren meta i opet je razlog Thompson, tj. pjevanje Thompsonovih pjesama. Ne 

možeš lako biti srpski sluga gdje prepun Jelačićev plac pjeva Thompsonove 

pjesme, zar ne. 

A koliko je ogavno biti srpski sluga pokazuje to da napadaju Thompsona danas 

kada mu je najteže u životu. Zato u prilozima dajem i tekst o pjesmi koju je Marko 

posveti svom sinu. 

 

Josip Pečarić 

 
  

https://www.dragovoljac.com/index.php/javor-novak/33494-javor-novak-medvjedi-se-bude-vruce-im-je
https://www.dragovoljac.com/index.php/javor-novak/33494-javor-novak-medvjedi-se-bude-vruce-im-je
https://bezcenzure.hr/vlad/zasto-se-ne-klanjaju-hrvatskim-junacima/
https://www.tjedno.hr/2023/01/
https://www.dragovoljac.com/index.php/razno/33493-mladen-pavkovic-lovrena-gazi-ista-rulja-kao-i-joea-simunica
https://www.dragovoljac.com/index.php/razno/33493-mladen-pavkovic-lovrena-gazi-ista-rulja-kao-i-joea-simunica
https://bezcenzure.hr/vlad/lovrena-gazi-ista-rulja-kao-i-joea-simunica/
https://www.tjedno.hr/unistavanje-domoljuba-lovrena/
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PISMA MLADENA KOSTIĆA 

Večernji list izvještava o ponovnoj zabrani Thompsonovog koncerta u Švicarskoj. 

Kao i 2009. Švicarci pokazuju kako i dalje podržavaju velikosrpsku agresiju pa se 

aktivno pridružuju onoj poznatoj "Laž je najviše pomogla Srbima u njihovoj 

povijesti". Naravno, ne treba zaboraviti da im u tome pomažu i srpske sluge u 

Hrvatskoj. Laži Švicaraca su iste:  

"Blick u svom članku navodi kako je hrvatski pjevač Marko Perković "povezan 

s nacionalističkom scenom u Hrvatskoj" te da je negativno upao u oči pozdravom 

"za dom spremni" koji slavi fašistički ustaški režim... 

Neue Zürcher Zeitung objavio je intervju s povjesničarom Stefanom Dietrichom 

pod naslovom "Ja smatram koncert problematičnim". Dietrich u njemu kaže: 

"Marko Perković alias Thompson simbolizira ekstremni hrvatski nacionalizam. 

Neke njegove pjesme ne govore samo o ratu u 1990-ima nego i o takozvanoj 

'Nezavisnoj državi Hrvatskoj', Hitlerovoj i Mussolinijevoj satelitskoj 

državi." 

http://www.vecernji.hr/hrvatska/thompson-u-svicarskoj-nije-dobrodosao-

prekinuta-prodaja-karata-za-njegov-koncert-1101116 

Prilikom Švicarskih laži 2009. govorio sam pred Švicarskim veleposlanstvom u 

Zagrebu: 

http://www.hkz-kkv.ch/prosvjed_potpore_thompsonu.php 

Najgore u cijeloj priči je to što su prošle godine švicarski Hrvati peticijom koju je 

potpisalo njih 5000 izborilo za istinu o Thompsonu. Među njima fra Šito Ćorić, 

mr. Frane Vugdelija, Dr. Edo Krušlin, prof. Ivan Matarić, dr. Vlado Šimunović, 

dr. Davor Pavuna, Vinko Sabljo, dr. Franjo Zovko, dr. Pavo Medved ... 

http://fenix-magazin.de/peticijom-se-kod-policije-izborili-za-istinu-o-

thompsonu/ 

 

Ponovna zabrana je pljuska svim Hrvatia, a posebno našim sunarodnjacima u 

Švicarskoj kojima pokazuju koliko ih Švicarci malo cijene. Koliko Švicarcima 

ništa ne znače njihove riječi: 

"Mnogi od oko stotinu tisuća Hrvata i njihovih potomaka u Švicarskoj tom 

zabranom su oštećeni i razočarani. Osjećamo da ona nije u duhu dosegnute 

europske uljudbe ni demokracije, a šteti ugledu same Švicarske. Ovdje se radi o 

zabrani osnovne slobode kretanja i bavljenja svojim pozivom, a bez igdje ikakva 

sudskog procesa ili presude pripadniku jednoga drugog naroda." 

Istina veliki doprinos tomu dale su hrvatske vlasti koje i u Hrvatskoj progone 

pozdrav ZDS iako je to pozdrav HOS-a. Istina mnogima u svijetu koji su se nadali 

i koji su pomagali velikosrpsku agresiju to je i pravi razlog napada jer znamo kako 

su agresorski vojnici umirali od straha samo kada vide oznake HOS-a, da bi u 

"Oluji" u paničnom bjekstvu pobjegli tako da ih je sam Slobodan MIlošević 

usporedio sa zečevima. 

I ovom prigodom se posebno iskazao Mladen Kostić iz HNES-a svojim pismima 

švicarskim i hrvatskim vlastima: 
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Naslov:  VRLO HITNO!!!! 

Datum:  Sat, 30 Jul 2016 14:10:34 +0200 

Šalje:  Mladen Kostic <M.Kostic@web.de> 

Prima:  Miro.Kovacmvep.hr <Miro.Kovac@mvep.hr>, 

Tamara.Demoli@predsjednica.hr 

CC:  Zdravka.Busic@mvep.hr, zdravka busic <zdravkabusic@hotmail.com>, 

moliiradi@gmail.com, "Profesor Zvonimir Šeparović" 

<zvonimir.separovic@zg.t-com.hr>, Velimir 

<velimir.bujanec@gmail.com> 

 

Štovani gospodine Ministre Dr. Kovač, 

  

štovana gospodjo Demoli savjetnice za vanjsku politiku iz Ureda predsjednice 

Države Hrvatske, 

ovih dana ste dobivali moju poštu i reakciju na neke švicarske novine i 

portale kopije (CC) u svezi sramnih laži i skandaloznih optužbi ne samo na 

najboljeg pjevača u Hrvatskoj gospodina Marka Perkovića Thompsona nego i na 

nas Hrvate. U medjuvremenu je četničko-komunistička banda uspjela kod grada 

Schlieren u Švicarskoj isposlovati zabranu koncerta Marku Perkoviću 

Thompsonu! Povijest se ponavlja i hitno Vas molim da nešto učinite da se ova 

sramna trakavica završi i da se koncert održi! 

Postavlja se pitanje što radi Veleposlanstvo u Bern-u? Ili konsulat u Zürich-u? 

Potpuno je neprihvatljivo da se hrvatskom branitelju ponovo zabranjuju koncerti 

a četnici po Švicarskoj mogu pjevati što požele! 

Molim Vas javite se ili poduzmite dipolmatskim kanalima što je u Vašoj moći! 

Unaprijed Vam se zahvaljujem i želim sve najbolje. 

Sa štovanjem 

Mladen Kostić 

  

Naslov:  Aw: Re: VRLO HITNO!!!! 

Datum:  Sun, 31 Jul 2016 00:30:52 +0200 

Šalje:  Mladen Kostic <M.Kostic@web.de> 

Prima:  tmedved01@gmail.com, Tomo.Medved@branitelji.hr 

CC:  Miro.Kovacmvep.hr <Miro.Kovac@mvep.hr>, 

Tamara.Demoli@predsjednica.hr, Zdravka.Busic@mvep.hr, zdravka 

busic <zdravkabusic@hotmail.com>, moliiradi@gmail.com, "Profesor 

Zvonimir Šeparović" <zvonimir.separovic@zg.t-com.hr>, Velimir 

<velimir.bujanec@gmail.com>, Josip Pecaric <pecaric@element.hr> 

 

Štovani gospodine Ministre hrvatskih branitelja Medved, 
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na poticaj našeg dragoga gospodina Akademika Josipa Pečarića obraćam Vam 

se za zamolbom da pomognete u ovome problemu koje ga sam dolje već opisao 

pri dnu Maila kojega sam poslao Ministru MVP gospodinu Dr. Kovaču i u Ured 

predsjednice Države Hrvatske! 

Meni je poznato da Vi imate puno posla ali Vas od srca molim da zajedno sa 

Vašim kolegom iz MVP gospodinom Ministrom Dr. Kovačem ovo pitanje riješite, 

neprihvatljivo je i uvreda za sve nas Hrvate koji volimo hrvatske branitelje 

zabrana prije svega branitelju gospodinu Marku Perkovicću Thompsonu da 

svojom pjesmom ohrabri svoj hrvatski narod, neprihvatljivo je da nekoliko 

Mailova stigne u ured gradonačelnika švicarskog gradića Schlieren i da se 

koncert nakon nekoliko plaćenih lažnih tekstova u koruptnom švicarskom tisku i 

da se na osnovu toga donese zabrana da pjeva gospodin Marko Perković 

Thompson! Na ovaj način se grubo krše ljudska prava gospodina Perkovića, ali i 

hrvatskog naroda kojemu pripada i moja malenkost! 

Ako se kojim slučajem ne bih dalo riješiti ovaj problem, zahtjevam da se pozove 

švicarskog Veleposlanika u RH i uruči mu se prosvjedna nota a ako ona ne urodi 

plodom treba se razmisliti i o još drastičnijim mjerama naprimjer opozivu 

Veloslanika u Švicarskoj, jer do kada će mo mi trpjeti uvrede od razno raznih 

čudnih ljudi čudnog imena koji pojma nemaju što se dogodilo u Domovinskom 

ratu a nakon par lažnih Mailova razno raznih Stazića, Pupavaca, Goldsteina, 

Yuratovića, Yusipovića, Vilovića, donose zahtjev za zabranom koncerta! 

Još jednom molim i pozivam gospodina Ministra MVP Dr. Kovača kao i Ured 

predsjednice da se ovaj problem riješi što je moguće prije! 

Unaprijed se zahvaljujem i radujem se odgovorima. 

Najsrdačnije Vas pozdravljam. 

Sa štovanjem 

 Vaš 

Mladen Kostić 

  

Podsjetit ću vas kako je Vlaho Orepić, ministar unutarnjih poslova u tehničkoj 

Vladi, gostovao u nedjeljnoj emisiji N1 televizije. Upitan je li uzvik za “Za dom 

spremni!” ili natpis tog sadržaja u Hrvatskoj zabranjen, Orepić nije dao jasan 

odgovor. “Policija postupa u skladu sa zakonima RH. Kod nas je sve 

ispolitizirano, pa i to. Tvrdim da naše društvo u ovom trenutku nije sposobno 

pričati o vlastitoj prošlosti...Iznova upitan treba li policija kažnjavati nekoga ako 

uzvikuje “Za dom spremni!”, ponavlja: “Policija radi po zakonu.” 

http://narod.hr/hrvatska/orepic-izbjegao-reci-je-li-zabranjen-pozdrav-za-dom-

spremni  

A zapravo ne postupa jer nigdje nije zabranjen pozdrav ZDS, ali je ušao u pravne 

akte u svezi s HOS-om. 

Prošle godine su 4. kolovoza na paradi u Zagrebu ispred predsjednice države i 

predsjednice vlade ponosno nastupali i HOS-ovci sa svojom zastavom na kojoj 

piše ZDS, a već sutradan - kada je Thompson otpočeo svoj koncert u Kninu s 

http://hr.n1info.com/a140785/Vijesti/Orepic-izbjegao-reci-je-li-zabranjen-pozdrav-Za-dom-spremni.html
http://narod.hr/hrvatska/orepic-izbjegao-reci-je-li-zabranjen-pozdrav-za-dom-spremni
http://narod.hr/hrvatska/orepic-izbjegao-reci-je-li-zabranjen-pozdrav-za-dom-spremni
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Bojnom Čavoglave Šibenska polica podnijela je prijavu protiv njega jer pjesma 

koju Thompson pjeva četvrt stoljeća počinje sa ZDS. 

To je po Orepiću ono "po zakonu"! 

 

Zapravo treba razmisliti i o kažnjavanju Thompsona i zbog događaja u Srbu. Opet 

su tamo na udaru Opepićeve policije bili oni koji su uznemiravali okupljene 

Thompsonovom pjesmom „Lijepa li si“: 

U Hrvatskoj ništa novo. Kako bi rekao moj legendarni vodnik prve klase u Bitoli 

“Status quo vadis.“ Boris Miletić je, u općoj konformističkoj letargiji, odlučio 

malo nas prodrmati. Balkanska“ Švajcarska.“ Puna zaposlenost. Dionice rastu iz 

dana u dana. Sir pun rupa k’o inače. I da bi niskotlakaše digao u normalu, Boris 

objavi sliku putovnice Republike Istre. Je li to baš Republika Istra ili Demokratska 

Republika Istra, još nije do kraja razjašnjeno. Uostalom, poruka je jasna. Istarska 

koza. Sve čisto k’o boza. 

Istra je posebna. Istra je svijet za sebe. Boris je poludio na govor mržnje u Srbu. 

Mrzitelji pjevali “Lijepa li si…“ Zna Boris autora. Neće taj u Arenu sve dok su 

živi Bajaga, Lepa Brena, Ceca, Bora Čorba. Mrzitelji lansirali zlobnu priču o 

svećeniku Jurju Gospodnetiću kojeg su hrabri, ali gladni partizani nabili na 

ražanj i živog ga ispekli. Boris zna da je to laž. Istarski svećenici Božo Milanović 

i Josip Pavlišić su bili aktivni u NOB, ali ih nitko nije nabio na ražanj. Boris pojma 

nema o pokoljima 27.srpnja 1941.g. Hrvata u selima Obljaju, Koritima, Luci, 

Ugarcima i Crnom lugu, o paljenju rimokatoličke crkve sv. Ilije Proroka, o 

zaklanih 62 Hrvata u jednom danu od čega petero žena i devetero djece. Ma, 

hajte’ molim vas!!! Pa da je to istina onda bi afirmirani istoričari tipa Hrvoja 

Klasića, Tvrtka Jakovine, Dragana Markovine i Vjekoslava Perice o tome pisali 

u Zborniku “Heroji NOB-a“ Osim toga, ako su toliki “narodni neprijatelji“ zaista 

i bili malo priklani to je zbog toga što drugovi četnici još nisu imali svoje Državno 

sudbeno vijeće, pa nisu mogli Savu Štrbca, osobnog frenda Zokija Pusića, 

imenovati sudijom. No, sa Savom ili bez Save isto bi im se pisalo. Hrvatska je 

jedinstvena. Kao i obično. Istra je spremna za punu državnost. Samo da se Istarski 

ipsilon finalizira. Međimurski župan Posavec uvjeren je da su Međimurci 

sposobni ući sami u EU kad bi im se ”morti” pripojili Varaždin i Koprivnica. 

Dalmacija regija davno ne da miran san na oči njihovim orjunašima. Dosta je 

Zagreb muzao devize koje Dalmacija sama sa svojih deset prstiju svako godine 

zaradi. U tom kolu jedino nema Dubrovnika. Oni su još za vrijeme rata pokušali 

osnovati Dubrovačku republiku. Na nesreću, uz dubrovačke rodoljube, pojaviše 

se i pripadnici HOS-a pa zajedno rastjeraše miroljubive Crnogorce na Srđu. Ipak, 

Dubrovnik je republika i to demokratska sve dok joj je na čelu dužd Vlahušić koji 

se nešto spominjao i kod neuspjelog odcjepljenja za vrijeme rata. Kad svemu 

ovom dodate uvijek aktualnu granicu koja je i danas ucrtana u glavama naših 

komšija, Vulina, Dačića, Nikolića, Šešelja (a to je Karlobag, Ogulin, Karlovac i 

Virovitica) što nam ostaje? Ostatci ostataka. – reliquiae reliquiarum. A ako se 

Istra sa nadahnutim Borisom Miletićem ipak odvoji s kim će onda Boris sklopiti 

postizbornu koaliciju. Mora izabrati između Forca Italija, Sjeverna liga ili 
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Kalabrijska ujedinjena mafija. Problem je u tome što se i Kalabrijska mafija isto 

tako želi odvojiti od Italije… 

Približavanjem 5. kolovoza i proslave pobjedonosne Oluje Milorad Pupovac 

izvješćuje nas o zahtjevu krajiških Srba, izbjeglih po Oluji iz RSK, da im Hrvatska 

nadoknadi penzije koje su primali od RSK-e. Mislim da je taj njihov zahtjev 

krajnja dRSKost! 

 

http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/i-nasi-domaci-profesionalni-

ljevicari-napokon-se-slazu-s-papom-franjom-943239  

 

Da oni se Thompsonovom pjesmom, zapravo, bore protiv zasluženih penzija koje 

su izborili boreći se devedesetih protiv ustaša, Zar ne? 

 

Josip Pečarić 

 

P.S. A što kaže Thompson: 

http://direktno.hr/en/2014/direkt/56230/Thompsonova-poruka-za-proslavu-

oslobođenja-u-Kninu-i-Čavoglavama.htm 

 

01.09. 2016. 

 
  

http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/i-nasi-domaci-profesionalni-ljevicari-napokon-se-slazu-s-papom-franjom-943239
http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/i-nasi-domaci-profesionalni-ljevicari-napokon-se-slazu-s-papom-franjom-943239
http://direktno.hr/en/2014/direkt/56230/Thompsonova-poruka-za-proslavu-oslobo%C4%91enja-u-Kninu-i-%C4%8Cavoglavama.htm
http://direktno.hr/en/2014/direkt/56230/Thompsonova-poruka-za-proslavu-oslobo%C4%91enja-u-Kninu-i-%C4%8Cavoglavama.htm
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DALIĆ I MODRIĆ U MOJIM KNJIGAMA, 

DRAGOVOLJAC.COM, 2023. 

 

ZAVRSNI TEKST: THOMPSON I DALIĆ ZA PONOSNU 

HRVATSKU 

 
U najnovijoj kolumni Hodak nas podsjeća na Thompsonovu ulogu u obrani 

ponosa naših ljudi u vrijeme kada su vlasti napadima na njega zapravo ostvarivali 

zahtjev njihovih gazda koji ne žele ni da čuju za ponos naroda koji ih je razoružan 

pobijedio i protiv njihove volje stvorio hrvatsku državu: 

No naša lijepa Hrvatska slobodarski diše. Milena Zajović u Večernjaku “prosto 

ne može da veruje” i poručuje: “Komesar za šund Filip Zoričić štiti Pulu od 

cajki, a devastacija obale mu ne smeta”. Sjeća se Milena kako je 2008. Boris 

Miletić odbio dati suglasnost Thompsonu za koncert u Areni. 

Tada je Borisovo obrazloženje “držalo vodu”, ali sadašnje Zoričićevo pozivanje 

na “građanski duh grada” “duboko je malograđansko”. Firma s lijepim imenom 

“Hiljadarka“ našla se sad u gabuli. Izgubili lovu, a polako i glavu… Samo su 

htjeli ljude upoznati s modernijom vrstom poezije, drugim melosima i ritmovima… 

Različitosti doprinose zbližavanju naših naroda i narodnosti. K’o do 1990., ali 

tada smo se zbližili “preko nišana”. 

(…) 

I sada, drugovi, neki “komesar za šund” uzima sebi za pravo da nas 

“maltretiše” pa zabranjuje izvođenje takve popularne narodnjačke glazbe u 

javnom gradskom prostoru. Samo naprijed Milena! Treba se samo prisjetiti 

Thompsona kojem je bilo zabranjeno održati koncert u pulskoj Areni. Tada 2008. 

zavladala je u Puli prava histerija, valjda od strane ove mase kojoj je firma 

“Hiljadarka” rasprodala ulaznice za srpske narodnjake. Netko je na fejsu 

objavio: “Tko je sebi uzeo pravo aplaudirati zabrani Thompsona u Puli, sada ima 

pravo samo zagristi jezik zbog zabrane narodnjaka u Puli”. 

Ali Hodaka treba pročitati u cjelini pa taj tekst dajem u Prilozima. 

S druge strane Hodakovo spomijanje napada na Thompsona te 2008. godine 

podsjeća nas na tadašnju našu obranu Thompsona: HRVATSKOJ JAVNOSTI O 

ZABRANI KONCERATA MARKA PERKOVIĆA THOMPSONA 

Pismo sa samo nekim od potpisnika dani su u Prilozima. Već ta imena pokazuju 

zašto sada radim na seriji knjiga o nekim od takvih uglednih Hrvata koji su se 

stalno borili za očuvanje ponosa hrvatskih ljudi. Prije ovoga pisma pisali smo 

izravno Thompsonu i javno mu izrazili potporu i našu želju da ga ne obeshrabre 

sitna, prizemna i priglupa podmetanja koja su se bila razbuktala poslije njegovog 
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iznimnoga nastupa na Trgu bana Jelačića u Zagrebu, koji su organizirali hrvatski 

branitelji. 

U tim knjigama iznova dajem i ova i slična pisma koji su ti časni ljudi potpisivali 

iako su zbog toga znali biti na udaru vlasti. I 2015. je bio novi veliki udar na 

Thompsona, legendarnu 'Bojnu Čavoglave' i ZDS koji su poslije Memoranduma 

SANU 2 bili važna karika svima onim kojima je smetala veličanstvena hrvatska 

pobjeda u Domovinskom ratu. Neposredno prije tog novog napada na Thompsona 

bi je napad na velikog hrvatskog domoljuba nogometnog reprezentativca Josipa 

Šimunića. HNS se tada nije snašao, ali uskoro su vatreni preuzeli na sebe obranu 

ponosa i dostojanstva hrvatskog naroda. Zauvijek će biti upamćen veličanstveni 

doček srebrnih Vatrenih 2018. uz Thompsonovo sudjelovanja i uloge Dalića i 

Modrića u tome. 

I on i Thompson i danas su na čelu svih onih koji se bore za očuvanje našeg ponosa 

i dostojanstva.  

Ovih dana Dalić iznova pokazuje što znači uputstvo kardinala Kuharića hrvatskim 

političarima: 

„Razgovarajte s velikima s polazišta principa, nikada na koljenima. Principi 

su oružje. I zato kad Hrvatska čistih ruku i čiste savjesti nastupi pred svijetom, 

ona je jaka i pred jakima." (u Predsjedničkim dvorima 29. rujna 1997.). 

A Dalić, kao vođen tom preporukom i danas reagira prema svjetskim 

moćnicima kada nam je nanesena nepravda: 

ZLATKO DALIĆ ODBIO GLASOVATI: RAZOČARAN SAM ODNOSOM 

FIFE PREMA HRVATSKOJ, GDJE SU NAŠI NOGOMETAŠI? 

28. Veljače 2023. 

‘Da engleski, brazilski, španjolski, njemački ili talijanski igrači i treneri postižu 
rezultate poput nas, bili bi itekako zastupljeni u svim izborima. Želim više 
respekta za nas, za našu reprezentaciju, za naše igrače, pa i za sebe, jer smo s 
dvije medalje apsolutna svjetska senzacija’  
 

Cijeli tekst dajem u Prilozima. 

 

Josip Pečarić  

https://hrvatskonebo.org/2023/02/28/
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PRILOG 

 

HODAK: JEFTINA PROPAGANDA JUGO-

NOSTALGIČARA OPET MARŠIRA NA ČELU 

KOLONE 
 

 27/02/2023 

 
 

Na “akademsko” pitanje možemo li razje**ti Hrvatsku? odgovor je 

“MOŽEMO!”. Ta skupina lijevih aktivista, uz borbu sa smećem, ima sveti 

partijski cilj: deustašizacija i denacifikacija Hrvatske. Identičan cilj ima i Vladimir 

Vladimirović Putin u Ukrajini. 

K’o biblijska ptica “feliks” iz pepela je izronio Marko Špoljar, lijevo krilo lijevog 

Jutarnjeg, pa kaže: “Vrijeme je za završni korak u deustašizaciji ulica u 

Zagrebu!”. Marko je zamjena, kao “divka” za kavu, za sustav “umjetne 

inteligencije ChatGPT”. Kako bi rekli u BiH: K’o bajagi je neutralan, ali mu je 

Tuđman sumnjiv, a Tito prihvatljiv i drag. Vjerojatno se čudi što se u Zagrebu šuti 

dok Rusija “herojski” razara Ukrajinu i njene “naciste”. 

Vlast u Zagrebu već šest mjeseci “žmiri” na problem odvoza i razvrstavanje 

smeća. 

To predstavlja svjetski rekord u žmirenju. Čestitam… 

 

Vijećnici iz Medvešćaka u praksi su dokazali da povijest u pravilu završava k’o 

farsa 

Probudio se opet i onaj “slobodarski” Zagreb. Kad može Putin, mogu i purgeri! 

Ivica Granić iz Dubrovnika komentira radosnu vijest kako je vijeće zagrebačke 

gradske četvrti Gornji Grad, Medvešćak, izglasalo da se u fond imena iz kojeg se 

imenuju javne površine u Zagrebu uvrsti i ime Milke Planinc, bivše visoke 

dužnosnice Komunističke partije Jugoslavije. Bilo je navodno i drugih 

prijedloga… Možda da se u taj “fond” uvrsti i Mate Granić, osobni “lekar” 
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drugarice Milke ili kompromisni prijedlog da se još neki trg u gradu nazove po 

Vladimiru Ranogajcu koji nas je još tamo legendarne 1945. trajno zadužio sa 

svojim tumačenjem zakona o kaznenom postupku. 

Naime, komesar Vlado je za vrijeme tog komunističkog “kolinja” naredio 

strijeljanje oko 60 narodnih neprijatelja. Da mu savjest bude mirna, nekoliko 

mjeseci nakon toga digao je optužnice protiv njih. Pokojni “optuženici” su tako 

imali pravo prigovora protiv Vladimirovih optužnica. Kao što to i danas desetci 

tisuća ubijenih Ukrajinaca mogu prigovoriti drugom Vladimiru… I takav jedan 

heroj ima ulicu tamo negdje na Jarunu. Međutim, Marko Špoljar o Vladi 

Ranogajcu ni bi više divanio. 

Vijećnici iz Medvešćaka u praksi su dokazali da povijest u pravilu završava k’o 

farsa. Naša Milka bila je politički komesar najkrvoločnije partizanske brigade, one 

11. Dalmatinske. Valjda je sudjelovala i u “legendarnim” pobjedama nad 

širokobriješkim franjevcima. I tako, dok su odmah nakon rata, bez suda i suđenja, 

stotine tisuća Hrvata bili ubijeni u komunističkoj Jugoslaviji, sad nasljednici i 

nasljedovatelji tih krvnika, u ime neke samo njima znane demokracije, traže za te 

krvnike iz doba komunizma ulice u elitnim zagrebačkim kvartovima. 

Gorana Kelam je objavila na fesu vic o Milki Planinc. Skoro pa realan. Kao 

predsjednica Vlade susrela se s Rolandom Reganom, tadašnjim američkim 

predsjednikom. Pitala naša Milka Regana imali on kakav hobi. “Naravno da 

imam. Skupljam kaubojska lasa”, odgovorio je Regan. “A gdje ih držite?”, 

znatiželjno će Milka. “Pola u Bijeloj kući, a pola na mom ranču. A koji je vaš 

hobi?”, upita Regan Milku. “Skupljam političke viceve”, odgovori Milka. “A gdje 

ih držite?”, začuđeno će Regan. “Pola u Staroj Gradiški, a pola u Lepoglavi”, 

pohvali se Milka. 

 

‘Na rubu pameti’ 

U ova luda vremena samo nam još nedostaje da nekom padne na pamet ideja pa u 

ime demokracije zatraži da se proglasi i ulica Sime Dubajića, Milkinog suborca. 

Naravno, sada je na potezu Marko Špoljar. Progon, ne onih koji su bili ustaše, jer 

ti ni u snu nisu mogli dobiti ulicu u Zagrebu, nego svih onih koji nisu bili u 

partizanima. Taj kriterij je već bio u upotrebi neposredno poslije završetka rata 8. 

svibnja 1945. i za mnoge je bio uteg na vagi između života i smrti. I tako dok se 

Putin i obračunava s nacistima u Ukrajini, Marko Špoljar, MOŽEMO, 6.Lička, 

Ivica Ivanišević, Slobodanka, Rada, Rade i ekipa obračunavaju se s onima koji su 

se od 1941.-45. i od 1991.-95. borili za hrvatsku državu. Zar to nije kao 

u Krležinom epohalnom romanu iz 1938. “Na rubu pameti?”. 

Kratka “drugarska” poruka Špoljaru: Marko, ako nisi zadovoljan “sobom”, otiđi 

u “predsoblje”. 

Dolazi vrijeme poreznih prijava i ispunjavanja obrazaca. Netko mi je poslao 

obrazac koji je za poreznu upravu ispunio jedan Australac. U rubrici da li nekog 

“uzdržavate”, on je napisao: “tisuće ilegalnih emigranata, milijun huligana, stotine 

tisuća nezaposlenih parazita i iznajmljivača, 100 tisuća kriminalaca u zatvorima, 

uz to oko 150 idiota u parlamentu i tisuće političara koji to sve toleriraju”. Porezna 
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uprava mu je vratila ispunjeni obrazac uz napomenu da je taj odgovor 

neprihvatljiv. Na to je Australac Poreznoj upravi uzvratio pitanjem: “Koga sam 

zaboravio navesti?”. 

 

Dobra, stara, senilna Europa 

Navodno “epohalan” govor Vladimira Putina značio je konačni “zbogom” Europi. 

Jel’ to shvatila dobra stara senilna Europa? Ponosna na silne ministrice obrane, 

ljudska prava, snižavanja granica za pedofiliju, parade ponosa, liberalnu 

demokraciju koja prije sliči na “ploveće kazalište” bez kormilara… Rusija i Kina 

sve su bliže jedna drugoj, a sad ni Indija, trenutno najmnogoljudnija zemlja 

svijeta, ne želi osuditi invaziju Rusije na Ukrajinu. Putin je probudio već olinjali 

i zaspali NATO, a samo zahvaljujući konfuznoj Americi s Bidenom na čelu, 

Ukrajina odolijeva, a Europa još ipak drži glavu iznad vode. Bez njih bismo mogli 

već sada početi učiti ruski. 

No naša lijepa Hrvatska slobodarski diše. Milena Zajović u Večernjaku “prosto 

ne može da veruje” i poručuje: “Komesar za šund Filip Zoričić štiti Pulu od cajki, 

a devastacija obale mu ne smeta”. Sjeća se Milena kako je 2008. Boris Miletić 

odbio dati suglasnost Thompsonu za koncert u Areni. 

Tada je Borisovo obrazloženje “držalo vodu”, ali sadašnje Zoričićevo pozivanje 

na “građanski duh grada” “duboko je malograđansko”. Firma s lijepim imenom 

“Hiljadarka“ našla se sad u gabuli. Izgubili lovu, a polako i glavu… Samo su htjeli 

ljude upoznati s modernijom vrstom poezije, drugim melosima i ritmovima… 

Različitosti doprinose zbližavanju naših naroda i narodnosti. K’o do 1990., ali 

tada smo se zbližili “preko nišana”. 

 

Poezija koje se ne bi posramio ni Karadžić, Mladić, Šljivančanin, a ni Let 3 

Što će Hrvatima neki Tin Ujević, Arsen Dedić, Krklec, Krleža, Slavko Mihalić, 

Dobriša Cesarić, Antun Branko Šimić… Sve su to fosili koji su odavno off. Drug 

iz “Hiljadarke” i Milena otvaraju nam krmeljave oči. Ova srpska narodnjačka 

poezija svakom pravom ljubitelju glazbe odmah ulazi u “uvo”. Recimo, prekrasne 

riječi narodnjaka koje svakog, a napose mlade, kulturno uzdižu idu: “Možeš da 

me miluješ, možeš da me siluješ, možeš da me ubiješ, svejedno je. Od modrica 

tvojih plava sam ja, plava k’o oči u gusara. Otvori mi srce, karte na sto. Samo 

gazi, gazi, gazi me pred svima, jer gde ima krvi, tu ljubavi ima. Svuci me, po 

svakoj suzi, tuci me. K’o dete kazni me, k’o ženu spasi me. Robinja sam tvoja, 

ubij me. Robinja sam tvoja, volim te…”. 

Poezija je to koje se ne bi posramio ni Karadžić, Mladić, Šljivančanin, a ni Let 

3… Ovakvu izvornu “poeziju” čuo sam prvi puta u JNA služeći “narodu” u Bitoli: 

“Mala moja, bit ćeš mi gospoja, jest ćeš proju, je**la majku svoju”, ili “Jeb**te 

vojni referente što me dadne dalje od Dervente”. 

I sada, drugovi, neki “komesar za šund” uzima sebi za pravo da nas “maltretiše” 

pa zabranjuje izvođenje takve popularne narodnjačke glazbe u javnom gradskom 

prostoru. Samo naprijed Milena! Treba se samo prisjetiti Thompsona kojem je 

bilo zabranjeno održati koncert u pulskoj Areni. Tada 2008. zavladala je u Puli 
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prava histerija, valjda od strane ove mase kojoj je firma “Hiljadarka” rasprodala 

ulaznice za srpske narodnjake. Netko je na fejsu objavio: “Tko je sebi uzeo pravo 

aplaudirati zabrani Thompsona u Puli, sada ima pravo samo zagristi jezik zbog 

zabrane narodnjaka u Puli”. 

Nijemci su davno postavili kratku i jasnu definiciju turbofolka: “Music fur 

Idioten”. Ali njima je bolje da se ne javljaju. Progresivni svijet se zgraža što njihov 

Wagner radi u Ukrajini… 

Uvedeno je novo pravednije plaćanje lijekova. Sad će pravednici brže u raj. 

 

‘Kako odgojiti ustašu?’ 

Ne znam je li Robert Bajruši možda studirao povijest kod Slaveka Goldsteina ili 

je završio srednju kumrovečku? Dok cvate “srpski svet”, a Vučić bi opet malo “da 

poseti” Glinu, te dok u komšiluku niču ulice Draže Mihajlovića, naš Roby, u stilu 

naših pučkih i inih pravobraniteljica, daje besplatne savjete “kako odgojiti 

ustašu”. Roby drobi o ustaškoj mladeži, a Goldstein opet glorificira nezaboravnog 

i neprežaljenog druga Tita. Kaže da je Tito čovjek koji je primjer klasičnog 

kontrapunkta. Osnovno znate. Kontrapunkt je kad se dvije melodije tako povežu 

da se istovremeno izvode i skladno zvuče. Uz komunistički revizionizam u 

Zagrebu i nadolazeću ulicu Milke Planinc javlja se naš Slavek kako bi svog Tita 

usporedio, ni manje ni više nego s Georgeom Washingtonom. 

Tako on kaže: “Možemo govoriti o njegovim manama(!?), ali bio je osloboditelj”. 

Sad je jasno odakle su se otisnuli u svijet povijesnih znanosti Jakovina, 

Markovina, Klasić i slični. Skoro da nema ozbiljnije liste ratnih zločinaca, a da se 

na njoj ne nalazi naš (George) Tito, zvan “Osloboditelj”. Ne samo osloboditelj, on 

je bio i istaknuti pravnik (ima drugovi sudija koji se drže zakona k’o pijani plota) 

povjesničar i vizionar (prije će Sava poteći uzvodno nego će Hrvatska postati 

država), ali iznad svega bio je moralni uzor. 

Prva žena Pelagija Denisova Belousova već je skoro navršila 14 godina kad se 

udala za budućeg osloboditelja. Ne znam koliko je godina imala supruga Georga 

Washingtona, ali ju on sigurno ne bi prijavio nekoj tajnoj službi. Naime, u ta sjajna 

vremena još nije postojao ljevičarski pojam “zviždač” koji je danas fini sinonim 

za drukere i cinkere. Tada još ni Pernar nije bio na sceni. “Odzviždao” je budući 

maršal tu svoju drugu suprugu Elzu Kenig koja je streljana kao njemačka špijunka 

1937.g u Moskvi. Naime, “osloboditelj” je bio “uverski” demokrat. 

 

Jeftina propaganda jugo-nostalgičara opet maršira na čelu kolone 

Jedna država, jedna partija, jedan predsjednik, ali više tajnih službi OZN-a, UDB-

a, KOS), više kaznionica (Goli otok, Lepoglava, Stara Gradiška…), ubojstva 

ekonomske i političke emigracije… Uglavnom, repertoar ovakvih tipičnih 

”osloboditelja” kao što su bili Staljin, Hitler, Musolini, Mao ce Tung, Čauševski, 

koji su kažnjavali zatvorom pričanje viceva, nezaboravan je i zato svatko od njih 

zaslužuje dobiti u Zagrebu bar jednu ulicu ili trg. Milki ulica, a Titi vratiti trg! 

Jeftina propaganda jugo-nostalgičara opet maršira na čelu kolone. 
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Nakon što je otkrio kostodrobilice koje je navodno osloboditelj Hitler slao u 

Jasenovac, naš Slavko ponovno otkriva “Ameriku”, samo na njegovu žalost 

prekasno. Prekasno za dva milijuna. Kad je klasičnom vulgarnom diktatoru, kakav 

je Josip Broz, ponestalo love poslao je tisuće Hrvata, koji nisu stradali u silnim 

jamama i u zatvorima, na rad u inozemstvo. 

Kažu da protiv lopovluka nema pomoći. Mali lopovi rade pod okriljem noći, a 

veliki pod okriljem moći. 

Na žalost, točnu i istinitu dijagnozu Lijepe naše dao je dr. Manfred Dausteer, 

sudac koji osudio Mustača i Perkovića: “Hrvatska ne razlikuje dobro od zla. 

Politička pitanja još rješavaju komunistički funkcioneri, u medijima su tumačenja 

prepuštena bivšim komunističkim propagandistima, a u državnim institucijama 

odluke donose kadrovi čije su percepcije lojalnosti formirane u zagrljaju partije i 

UDB-e”. No ipak je važnije da je Sava ipak potekla uzvodno. 

Zlobnici i dalje tvrde: “Dok je srca bit će i Croacije, makar u okviru Balkanske 

federacije”. 

I dok pomalo odlazi zima i dolazi ljeto, po šumama i gorama idu čete piromana… 

 

Zvonimir Hodak/direktno.hr 

 

https://kamenjar.com/hodak-jeftina-propaganda-jugo-nostalgicara-opet-
marsira-na-celu-kolone/ 

  

  

https://direktno.hr/kolumne/jeftina-propaganda-jugo-nostalgicara-opet-marsira-na-celu-kolone-306949/
https://kamenjar.com/hodak-jeftina-propaganda-jugo-nostalgicara-opet-marsira-na-celu-kolone/
https://kamenjar.com/hodak-jeftina-propaganda-jugo-nostalgicara-opet-marsira-na-celu-kolone/


276                     ZVONIMIR HODAK, THOMPSON I ZDS  

 
 

 

 

 

MARKO JURIČ, DRAGOVOLJAC.COM, 2023. 

 

HODAK: ‘PAZITE ŠTO GOVORITE! DA NE BISTE 

PROŠLI KAO MARKO JURIČ…’ 

 
 10/04/2023 

 

 
 

Sretna smo država. Bez ozbiljnih problema. To nam potvrđuju i naše poučne i 

mudre poslovice. 

Sva sublimirana mudrost naših naroda i narodnosti govori sve o nama. Ponos 

izbija iz mene kad netko digne kažiprst, nakašlje se i pouči društvo: “Bolje je 

živjeti sto godina kao bogat, nego tjedan dana kao siromah…”. Tronut sam i ganut 

kad nas netko rezolutno uvjerava: “da je bolje biti bogat i zdrav nego siromašan i 

bolestan”. To su mudrosti koje ostaju trajno s nama, koje nas formiraju… Ima 

svijetlih primjera i u stranaca: “Tko ne jede rižu – ostaje gladan”, mislio je Ho-

Chi Min. Zato je i dobio Nobelovu nagradu s Henryjem Kissingerom. Mudra je i 

ona kineska narodna poslovica: “Onaj tko postavlja pitanja je budala pet minuta, 

a onaj tko pitanja ne postavlja, ostaje budala zauvijek”. 

Zašto me danas spopala ova provala “mudrosti” i to baš u uskrsno vrijeme? 

Naime, dva dana je imenovanje novog trenera Dinama medijski okupiralo Lijepu 

našu. “Biš-ća” Bišćan! Ma koja recesija, koje cijene, uskršnje košarice, svi samo 

divane o novom treneru. Nitko nije ostao “budala zauvijek” pa da nema svoje 

mišljenje o toj prevažnoj temi našeg nogometa. Svi se pitaju, svi se križaju, neki i 

s tri prsta… Ante Gugo, u stilu Milene Dravić “ah, taj fest pašću u nesvest”, 
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razmišlja kakav je to čovjek Bišćan koji izjavljuje da mu je važnije biti trener 

Dinama nego selektor U-21 selekcije. Ante pruža punu podršku Anti Čačiću uz 

poznatu parolu “dabogda sve izgubio”. Čemu žurba? Đava odnija prišu. Bit će 

vremena za zaključke i procjene. Igor Bišćan je tvrd momak. Ako treba fizička 

snaga, ako pamet i uspješnost, on to sve ima. Nije kmečav, ne cvili. To što je iz 

Dinama prodan u Liverpool govori pozitivno o njemu kao igraču. Bio član ekipe 

kad je Liverpool osvojio Ligu prvaka. K’o trener je do sada bio čisti “prosjek”. 

Kao takav “prosjek” uveo je kvartovsku ekipu Rudeša od prve u prvu ligu. U 

susjednoj (nesvrstanoj) Sloveniji osvojio je kup i prvenstvo, a u (europski 

svrstanoj) Hrvatskoj s Rijekom kup i drugo mjesto u ligi. S mladom U-21 

selekcijom, koja će uskoro morati promijeniti ime, plasirao se na Europsko 

prvenstvo… Po vječnim hrvatskim kritičarima, uz sve što je do sada postigao, 

Bišćan bi trebao pričekati bar još 10-20 godina da postupno napreduje i tada bi po 

njima možda zaslužio da preuzme Dinamo. Međutim, on ide “grlom u jagode”. A 

njegova dojučerašnja selekcija U-21 morat će, nakon izmjene Prekršajnog zakona, 

promijeniti ime – selekcija YU-21. Drugovi, zar smo se za to borili od 1941. do 

kolovoza 1995. g? 

Dok ovo pišem, Livaja je već zabio. Čestitke! Jedan čovjek – momčad!! 

 

Sve je išarano NDH-zijom 

Pred nama je uzbudljiv kraj borbe sjevera i juga. U Američkom građanskom ratu 

od 1861-1865. g. pobijedio je sjever. Kad se napokon klupko rasprede u HNL-u, 

a strasti slegnu, dočekat će nas novi novelirani Prekršajni zakon. Samo dobro 

situirani Hrvateki moći će sebi priuštiti pozdrav ZDS. Reda mora biti. Gdje se god 

okreneš sve trešti od ZDS-a, sve je išarano NDH-zijom. Diljem zemlje rasprodane 

su dvorane i Arena u kojima odzvanjaju “Evo zore, evo dana”, slavi se Jurua i 

Bobana, a Thompson i njegove “Čavoglave” krešte u Pulskoj areni… Nije 

problem crvena zvijezda i kokarde već je problem znakovlje HOS-a, legendarne 

postrojbe pobjedničke Hrvatske vojske. Za pozdrav ZDS kao sastavni dio 

Thompsonovih “Čavoglava” postoji pravomoćna presuda Visokog prekršajnog 

suda o njenoj zakonskoj i društvenoj opravdanosti, jer je dio ratnog pozdrava 

jedinica HOS -a. Ma sad sam pretjerao… Izvinjavam vam se, drugovi! Skoro sam 

zaboravio da je Domovinski rat bio u biti “antifašistički rat” protiv svih koji su 

narušavali “bratstvo i jedinstvo” naših naroda itd. itd… I tako moji Hrvateki, od 

ratnih pobjednika završiše kao “sakupljači perja”. Vikni ZDS i pripremi 5000 

‘evra’. Tko može, tko voli, nek’ izvoli! 

Ravnoteža se nametnula sama od sebe. Ulice čekaju Milku Planinc, a Tuđmana se 

više ni ne spominje, osim na saborima HDZ-a. Koga boli glava za Franju 

Tuđmana i što je on govorio… 

Ovako je sve počelo. Pećinski čovjek pita svoju ženu: “Hoćemo li voditi ljubav?”. 

“Ne!”, odbrusi ona. “Zašto ne?”, pita zbunjeno čovjek. “Nemam volje!”, 

procijedi žena. Pećinski čovjek je udari toljagom po glavi pa je opet upita: “No, 

hoćemo li sada voditi ljubav?”. “Ne!”, povika žena. “Zašto sad ne?”, pita čovjek. 
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“Boli me glava!”, zaključi žena. Ako ćemo ovaj vic pogledati u malo širem 

kontekstu zaključak bi glasio: Hrvatsku nikada ne boli glava! 

 

Lov na Trumpa 

Bolje se zamjeriti fašistima, ljudožderima i mafiji nego liberalima. Počeli su lov 

na Trumpa. Velika i mala porota, otisci prstiju, policija na ulicama New Yorka… 

Liberalna i slobodarski SAD je došao, kartaški rečeno, na štih. Trumpov krimen 

je zaista neoprostiv. Zamislite, imao je “odnos” s prostitutkom i platio joj navodno 

da šuti o tome u medijima. Liberalna Amerika je zgrožena. Nema više heroja. 

Zadnji je bio Bill Clinton i romantična ljubav zvana Monica Lewinsky. Popularno 

nazvana “pušačka priča” iz Bijele kuće. Tada je nacija bila ponosna na svog Billa. 

I to s pravom! Kao i na Johna F. Kennedya i Marilyn Monroe. Za sve njih platit 

će sada žilavi republikanac Donald Trump. On nije pastoralni demokrat nego 

vulgarni republikanac. No potez vrlih demokrata postao je kontra produktivan. 

Ovim nervoznim činom i povlačenjem Trumpa po sudovima, on je po anketama 

utrostručio svoju prednost u odnosu na senatora DeSantisa, svog protukandidata 

za Bijelu kuću. Trump k’o Trump, sruše ga na pod, a on s poda uzvraća udarce. 

Prisjetih se knjige Roberta Torrea, zagrebačkog psihijatra: “Ima li života prije 

smrti?”. Nakon uvođenja eura i ovih poskupljenja odgovor je jasan. 

Do novih izbora još će dosta Save proteći uzvodno, ali se polako pozicioniraju 

“naši i njihovi”. Goranka Jureško osvijetlila je u Jutarnjem “njihove”: “Vječiti 

politički talenti kreću u izborno zbunjivanje, prodajući nepostojeće vrline i krijući 

mane!”. To je u načelu točno, ali u furioznom finišu naša je Goranka izdvojila 

svoje “favorite” – šibensko-kninskog župana Marka Jelića i “vječnog političkog 

talenta” Damira Vanđelića. Ovaj zadnji joj “ide na živce”. Posprdno ga zove “Ja” 

jer svaku rečenicu počinje s “Ja”. Možda se razočarala i ide joj na živac jer je 

pomislila da to “JA” znači Jugoslavenska Armija, a ne da je to samoreklama. “Ja 

pošten, domoljuban, dobar, pametan…”. Goranka se prisjeća kad je Vanđelić, kao 

šef Fonda za obnovu Zagreba, prošao po modelu “kako došo – tako o’š’o”. Dakle, 

Vanđelića nikada u životu nisam ni vidio uživo niti sam o njemu pisao. Znam 

samo da je bio dragovoljac Domovinskog rata, da je bio zarobljen i da su ga “naše 

manjine” u kninskom zatvoru debelo mlatile i mučile. I to je sve. 

S takvom biografijom Vanđelić ide Goranki i Jutarnjem “na živce”. A Goranki i 

njenoj 6. Ličkoj puno toga ide na živce. Puno toga i ne ide. Recimo, veseli ih što 

će Milka Planinc dobiti ulicu ili park, što će se vratiti trg osobi koja je 1972. g. 

bubnula da će Sava prije poteći uzvodno nego li će Hrvatska postati država. I 

dobro je Goranka zaključila: “Tko preživi 2024. pričat će”. Koliko je samo takvih 

koji su bili u ratu, zarobljeni i mučeni, a sada su na margini društva jer idu 

ljevičarima na “živac”?! A Vanđelić bi mogao dobro proći na idućim izborima 

pod uvjetom da ne prizna na kojoj se strani borio. 

Na redu je akcija EU-tužiteljstva. Nova uhićenja u Rijeci i Međimurju zbog 

zloupotrebe novca iz EU-a. Jedan od osumnjičenih se pokajao zbog krađe nekih 

500.000 eura koji mu se stavljaju na teret. Javljaju se i drugi građani koji bi se 

rado pokajali i za puno manji iznos. 
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Nezgodna vijest za razvoj turizma. Uz ceste prema moru nema WC-kabina, ali 

zato u svakom grmu čuči mina. 

Ante Tomić podsjeća na Chucka Norrisa. Mlati sve oko sebe. Navodno se sprema 

preskočiti Dunav po dužini. Čim ponovno dođe u Beograd. S visine od skoro dva 

metra lansirao je sjajnu analizu koja glasi: “Poremećenim osobama je poziv 

svećenika odličan izbor. Što god napravili, biskupi i katolička štampa naći će neku 

lijepu riječ za njih”. Naravno, “poremećeni” su samo katolički svećenici. 

“Sveštena lica” i “popovi” su senzibilni i puni brige za ono što se na Dinari sjaji. 

Pridružio se našem Anti i Zoran Šprajc. To su likovi koji cijene papu Franju, ali 

katolicizam i njegovo svećenstvo ne podnose. Tko je tu poremećen, veliko je 

pitanje. Na njega postoje različiti odgovori još od vremena Jakova Blaževića i 

suđenja Stepincu. Da bi Stepinac mogao biti proglašen svecem, mora mu se 

pripisati barem jedno čudo. Recimo, da mu Srbi, Židovi i svi drugi kojima je 

pomagao u doba rata, ljudski zahvale. No takva se čuda se u praksi rijetko 

događaju. Uglavnom, hajka na hrvatske svećenike temelji se na lovačkim 

pričama… 

Proteste oko Đakova protiv katoličkih svećenika nadzire i konjički policijski odred 

pod geslom: “I mi konje za frku imamo”. 

 

Jurič je, za razliku od Tomića i Šprajca, zapamtio izvještaj SOA-e 

Zanimljivi pravosudni triler u Zagrebu doživio je novinar Marko Jurič. Davno je 

Sigurnosno-obavještajna agencije izašla u javnost s priopćenjem u kojem se 

upozorava na snažan porast četništva u Lijepoj našoj. Marko Jurič je, za razliku 

od Tomića i Šprajca, to pročitao i zapamtio. U jednoj emisiji je i obradio tu temu 

na način koji je zgrozio liberalno orijunašku-medijsku falangu. Aludirajući na 

pjevanje pjesama o četničkom popu Đujiću od strane našeg dragog Porfirija, 

Marko Jurič je “popušio” deset mjeseci uvjetne kazne zatvora zbog “govora 

mržnje”. Govor “ljubavi”, koji nam šalju Šprajc i Ante Tomić, Marko Jurič tek 

treba savladati i primijeniti u praksi. Kako bi lijepo i sugestivno i s puno ljubavi 

rekao naš Zoran: “Gospodo svećenici, biskupi, nadbiskupi… “jeb**e svoje žene 

i svoje kolege, je**te sami sebe… “. Stari strahovi, stare mržnje i svemoćna SPC. 

U Hrvatskoj svoje crkve imaju budisti, scijentolozi, ali nema šanse da hrvatski 

poltroni dozvole Hrvatsku pravoslavnu crkvu. Jok! Ministarstvo uprave i 

pravosuđa ne priznaje odluku Visokog upravnog suda po kojoj hrvatski 

pravoslavci imaju pravo registrirati HPC. Još pred sto godina postojala je 

Hrvatska pravoslavna crkva, a danas ne smije. Ali tada nije bilo našeg Pupija… 

Bravo Pupi! Davno si već trebao biti proglašen za Hrvata godine. 

Sjećam se svojedobno nagrađenog filma Vinka Brešana “Svjedoci”, koji je 

nagrađen u Puli i kojim su bili oduševljeni Jurica Pavičić, Ante Tomić, Vedrana 

Rudan… Tema je bila ubojstvo jedne srpske obitelji u Osijeku za vrijeme 

Domovinskog rata. Film je odmah, nakon pobjede u Puli, dobio pozive da 

sudjeluje na brojnim festivalima u inozemstvu. 

U Valjevu, Čačku, Gornjem Milanovcu, Zaječaru, Aranđelovcu, Nišu, Aleksincu, 

Pančevu, Zemnu, Kragujevcu, Prokuplju… “Zainteresovana” su bila i druga 
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belosvetska mesta. Koliko je hrvatskih obitelji ubijeno u Domovinskom ratu i 

koliko je filmova snimljeno o tome? NI jedan!!! Što se filmske umjetnosti tiče, tu 

su naše komšije sto svjetlosnih godina ispred nas. Sjetite se samo sjajnog 

Šijanovog filma “Tko to tamo peva…”. Vukovar je naš “Alamo”, ali tko će ga 

snimiti. Brešan? Pa da prođe kao Marko Jurič… 

Najavljeno poskupljenje vode daje naslutiti da ćemo u opće siromaštvo ući i 

vodenim putem. 

No da sve ne bi bilo tako crno i zeznuto, došao je najveći kršćanski blagdan Uskrs. 

Iako nas vrijeme baš ne služi, nadam se da ćete ga proslaviti kao da kod nas nema 

inflacije cijena. Neka vam je svima blagoslovljen i radostan Uskrs! 

 

Zvonimir Hodak/direktno.hr 

 

https://kamenjar.com/hodak-pazite-sto-govorite-da-ne-biste-prosli-kao-marko-

juric/  
  

https://direktno.hr/kolumne/pazite-sto-govorite-da-ne-biste-prosli-kao-marko-juric-311684/
https://kamenjar.com/hodak-pazite-sto-govorite-da-ne-biste-prosli-kao-marko-juric/
https://kamenjar.com/hodak-pazite-sto-govorite-da-ne-biste-prosli-kao-marko-juric/
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HODAK: ‘DRUGOVI LJEVIČARI I JUGOFILI, SVI U 

LJEKARNE…’ 
 
 17/04/2023 

 
U Hrvatskoj nema ništa novog ni neočekivanog. I dok se po cijeloj Europi valjaju 

kolone nezadovoljnih građana zbog inflacije, traže veće plaće, bolje uvjete života, 

Hrvateki su proslavili Uskrs i sad su blaženi i sretni… Zlobnici bi rekli da su im 

kognitivne sposobnosti na razini slonova, a manipulativne na razini mikroba. 

Izmjenama Zakona o prekršajima protiv javnog reda i mira vraća nam se već 

davno prežaljena “Juga”. Ako smo do sada samo čekali Godota, sad smo ga 

napokon dočekali. Zakone o prometu na cestama i zakone prekršajima protiv 

javnog reda i mira u demokratskim zemljama izrađuju i predlažu parlamentima 

ministarstva pravosuđa. U samoupravnoj Hrvatskoj njih priprema i piše policija. 

K’o da zakon o zlouporabi droga pripremaju ovisnici. 

Ovisnici o jugo-mentalitetu napisali su upravo novi Zakon o izmjenama i 

dopunama zakona o prekršajima… Nisu ga pisali perom već pendrekom. E, neka 

sad drug Skejo prvo proda kuću pa neka se onda dere ZDS. Dosta je fašizma u 

Lijepoj našoj. Ostaje nam ipak još ponešto iz prošlih vremena. Npr.: komunizam! 

Naime, ostaje nekažnjeno vikati “Smrt fašizmu, sloboda narodu”, isticati 

petokraku… Neće drugovi više “piti” jeftine izgovore kako je riječ o pokliču 

HOS-u i Hosovaca koji su – k’o bajagi – ginuli u Domovinskom ratu s tim 

pozdravom na usnama. Rat je gotov i sad je na redu mir i ljubav, suživot, pastorala. 

Umjesto “ratno huškačke” parole ZDS, vrijeme je za parole pune brige za malog 

samoupravnog čovjeka. Recimo “smrt fašizmu, sloboda narodu”. Za tu humanu i 

poticajnu parolu ne trebaš iskrcati četiri tisuće eura. Petokraku možeš izvijesiti i 

na krov nebodera. Ako si u novčanoj frci, možeš čak i zaraditi. Recimo, otkriješ 

neke preživjele fašiste, javiš Šprajcu, Latinu, Goldsteinu, Klasiću ili nekom od 

promicatelja Izmjene zakona o prekršajima protiv javnog reda i mira. Naravno, s 

oduševljenjem i u klizećem startu čekaju te izmjene i Puhovski, Katarina Peović, 

Mirela Ahmetović, Anka Taritaš, 6.lička Večernjaka i Jutarnjeg, Tomić, Pavičić, 

Pilsel, Rudanica…. 

Zato “triba požuriti”. Triba ove koji su se borili protiv “Smrt fašizmu…” ušutkati. 

Nije ni čudo što ih onda sve više svakodnevno odlazi. Nešto godine, nešto suicid, 

nešto nebriga… Nema više pozdrava čiji sadržaj ”izražava i potiče mržnju” i 

širenje lažnih vijesti. Od sada možete vikati samo “smrt fašizmu…” i nositi 

petokraku na kapi, kući, možda i sutra na odori. Fala Bogu, ono što nas je 

opterećivalo sve ove godine je sada napokon za nama. Sad bar znamo za što smo 

se borili. Danas se bore Ukrajinci uz poklič: “Slava Ukrajini”. Možda, kad jednom 

pobjede, i kod njih ukinu taj poklič je datira iz vremena Drugog svjetskog rata. 

Možda tada oni pređu na ZDS! 

Pupi i jugofili napokon su dobili “treću Hrvatsku”. To i nije tako loše ako se još 

sjećamo da su do nedavno željeli trećinu Hrvatske! 
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Šmrkavi tikovi ili nemoćni sklekovi? 

Sukob dva politička brda pretvara se u derbi s neizvjesnim ishodom. Tko će dobiti 

tri boda? Šmrkavi tikovi ili nemoćni sklekovi? Direkt udarac se još čeka. Očito se 

metaforama može puno toga izreći. Sjećam se jedne sjajne američke karikature. 

Kartaški stol, četvorica kartaju, ali jedan je bez oka s crnim povezom. Jedan kartaš 

ustaje i kaže: “Gospodo, jedan od nas čitavo vrijeme vara. Ne želim nikoga 

sumnjičiti, ali ako nastavi varati, izbiti ću mu i drugo oko”. Bojim se da je kod nas 

na ova dva brda na sceni dogma o dvojici ljudi i njihovoj navodnoj nepogrešivosti. 

Još je puno utakmica ostalo do kraja “prvenstva”. Treba biti strpljiv i znati čekati. 

Njihov “dijalog” je vid demokracije. Uskoro će izbori, a s izborima dolazi i istina 

o pobjedniku ovog maratonskog dijaloškog dvoboja. 

Oscar Wilde je napisao: “Ne ginu ljudi samo radi istine. Puno ih je stradalo i 

zbog laži”. 

Novost iz Zagrebačke nadbiskupije. Apostolska nuncijatura u Hrvatskoj objavila 

je da je papa Franjo prihvatio odlazak nadbiskupa Josipa Bozanića kojeg će odmah 

naslijediti dosadašnji nadbiskup koadjutor Dražen Kutleša. Hrvatska je izrazito 

katolička zemlja. Negdje oko 86 posto je katolika. Barem se tako izjašnjavaju. 

Možda je netko o toj brojci mogao izvijestiti i papu Franju. Ili o činjenici da se je 

taj broj pokušao umjetno promijeniti “lukavo” formuliranim upitnicima na 

zadnjem popisu stanovništva. I uspjeli su! Čak 630.000 katolika je nestalo… 

Gdje? Operacija uspjela, a pacijent (ni)je umro! Bozanić je zanimljivom izjavom 

dao do znanja da je nadu zamijenila slutnja. “Odlazim zbog narušenog zdravlja i 

novih okolnosti u hrvatskoj Crkvi”. Opstali smo stoljećima zahvaljujući 

prvenstveno Katoličkoj crkvi pa se nadam da nas ni ove “nove okolnosti” neće 

pokolebati. Životopis novog zagrebačkog nadbiskupa Kutleše je impozantan. Zato 

novom nadbiskupu želim sreću, Božji blagoslov i svako dobro. 

Hrvati su Božji narod koji može odoljeti svemu – osim iskušenju. 

Kratka i poučna informacija. Autori hrvatskog udžbenika povijesti za osme 

razrede “Vremeplov” Tomislav Bogdanović, Miljenko Hajdarović i Domagoj 

Švigir otkrili su toplu vodu. Svi znaju da je na tzv. “Krvavi Uskrs” na Plitvicama 

poginuo Josip Jović… Međutim, tek zahvaljujući ovoj trojici vrsnih “istoričara”, 

doznajemo da je uz Jovića taj dan poginuo i izvjesni Rajko Vukadinović. Kako se 

nesretni Rajko našao tamo gdje su “dejstvovale” ustaše, o tome naši istoričari 

znaju malo ili još manje. Rajko je mesar iz moje “opštine” Korenica koji se svim 

srcem pridružio okupatorima i tako ušao u “istoriju“. Zahvaljujem zato “Profilu 

Klett” na informaciji. Nije mi ni na kraj pameti da pomislim “kleti”. Pisati 

udžbenike za povijest je na neki način Sizifov posao. Pitanje je samo je li Sizif 

zbog težine posla imao beneficirani radni staž? 

Pita Crnogorac ženu: “Koliko je sati?”. “Za deset minuta deset!”, odgovori žena. 

“Budalo, ne pitam te koliko će biti u deset sati nego koliko je sad sati!?”, ljutito 

će muž-puž. 

Zastupnica Sandra Benčić govori u Hrvatskom saboru nepropisnom brzinom, ali 

je štiti zastupnički imunitet. 
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Katolici slave Bijeli Uskrs i svetkovinu Božje milosrđa, pravoslavni Uskrs. 

Patrijarh Kiril drži misu dok Putin pobožno sluša. Kiril moli da se svi ljudi ujedine. 

Valjda ne da svi budu Rusi kao što su nekada bili u SSSR-u. U Rusiji se danas 

moli za mir i ljubav. Plemenito! A što je s ubijenima na bojištima Ukrajine i 

milijunima raseljenih kojima su ruski “antifašisti” razorili domove. Nije li to 

farizejstvo? Mi smo tome svjedočili 1991-95. U borbi za mir ruši i ubijaj. Ono kao 

djevica po horoskopu, a okolo se kurvaš. 

Što smo dalje od fašizma to je sve više antifšista (tj. onih koji su se, po Churchillu, 

nakon rata pretvorili u fašiste). Treba imati zdravi želudac i provariti ono što pišu 

Siniša Vukovi iz Pupovčevih Novosti, Sandro Pogutz iz Slobodanke ili notorni 

Drago Pilsel… Meni su zgodni naši Hrvateki. Oni najviše vole izraz “kaj je, je…”. 

Čitam intervju meteorologa Zorana Vakule: “Moji su Hrvati, ali ništa ekstremno. 

Kad smo odlazili u JNA, slavilo se. Bila je hrvatska zastava, pjevalo se ‘Ustani 

bane’, a moj tata je došao i rekao: ‘Veselite se, pijte, ali što tiše, da ne bi bilo 

problema'”. Tipičan citat iz doba komunističkog režima kojem nije potreban 

komentar. Da su Hrvati u jesen 1991.g potiho pjevali ‘Ustani bane’, imali bismo 

danas “srpski svet” od Virovitice preko Karlobaga do Zadra. 

 

Sjetimo se Vuka Draškovića 

Kod nas ima antifašista na svakom uglu. Fašiste” možeš nabrojat’ na prste, i to 

čovjeka bez ruku. Pa ipak, iz dana u dan podsjećaju nas na ustaške zločine 

najrazličitiji likovi iz našeg javnog života. Ironično. 

Ako se danas problematiziraju riječi Marka Juriča onda se treba prisjetiti riječi 

Vuka Draškovića, bivšeg srpskog ministra vanjskih poslova. Nemam pri ruci 

originalni citat, ali otprilike je rekao da je mir bio samo onih pet stotina godina 

kada je Turčin držao srpsko zlo u ropstvu da miruje. A onda je Srbiju krenulo. 

Nakon Cerske bitke u kolovozu 1914.g, kad je Srbija pobijedila austrougarske 

snage kod planine Cer, samo porazi… I onda se od nekud pojavi hrvatski novinar 

sa slovenskim prezimenom Marko Jurič i “mučki” prozove srpskog patrijarha koji 

pjeva četničke pjesme. I digoše se na svoje rahitične antifašističke noge Siniša 

Vuković i Dragec Pilsel te sva ostala lijeva medijska falanga. Rezultat je 

novelirani Zakon o prekršajima protiv javnog reda i mira. Gotovo je s govorom 

mržnje. To si od sad mogu priuštiti samo dobro situirani desničari. HOS-ovci su 

pomalo ponosni. Indeks vrijednosti njihovog ratnog pokliča skočio je na 

antifašističkoj burzi do neba. Neba, na kojem se poginuli članovi HOS-a križaju 

– od čuda. 

Antife ti cijeli život sole pamet, a ti umireš od šećera. 

Ne znam što je sve obuhvaćeno izmjenama i dopunama Zakona o prekršajima 

protiv javnog reda i mira. Što je s jednospolnim moliteljima koji kleče po 

trgovima. Već dulje vrijeme ti tipovi provociraju naše antife. Sumnjivi su jer mole 

u tišini, ne kradu, ne drogiraju se, ne može ih se lako javno diskreditirati. Možda 

najbolje pretvoriti javno klečanje i moljenje u prekršaj i opaliti im bar dvije-tri 

tisuće eurića kaznu. Pa nek’ onda mole u crkvama. Predlažem našim strogim 

čuvarima javnog reda i mira da proglase prekršajem vrijednim bar 2-3000 eurića 
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i svako javno iznošenje kritike protiv vlasti jer od kuda toliko kritičara kad su svi 

statistički pokazatelji pozitivni. Ako to građani ne vide u svojim svakodnevnim 

kupnjama i troškovima, to gore po njih. Treba ih udariti po džepu, pa će 

progledati… 

Djevojka, stara 23 godine, ostavila je Mick Jaggera starog 77 godina zbog Clint 

Eastwooda koji ima 90 godina. Tvrdi da je Mick previše balav za nju. Zamislite 

njenu sreću kad bi upoznala Jožu Manolića. Nešto razmišljam da se možda i ja 

javim… 

U procesu poboljšanja odnosa sa Srbijom započela je prva “prijateljska ofenziva”. 

Stoga je Jakov Sedlar započeo raditi na filmu “Ni oprostiti ni zaboraviti”. Film o 

hrvatskim zatočenicima srbijanskih konc-logora. Tijekom 1991. i 1992. više od 

30.000 Hrvata i Hrvatica bilo je zatočeno u srbijanskim logorima. Među njima je 

bilo više od 500 djece. Dok “naši” ljevičarski filmaši, potpomognuti sredstvima 

naše vrle Ministrice kulture, snimaju filmove o kozaračkoj djeci, o djeci iz 

Vukovara i onoj iz srpskih konc-logora vlada muk… Premlaćivani, mučeni, 

psihički ponižavani, ali od strane službene RH potpuno zaboravljeni. No hvala 

Bogu da imamo Jakova Sedlara. Gdje su miljenici naše ministrice kulture? 

Kolikima Jakov Sedlar svojim “skalpel” filmovima diže tlak? A politička i 

socijalna perspektiva ukazuje na to da tlak i dalje s pravom nosi naziv “tihi 

ubojica”. Zato, drugovi ljevičari i jugofili, prije premijere Sedlarova filma svi u 

ljekarne… 

Temeljem dogovora predsjednika i premijera hrvatske obavještajne 

službe reduciraju se na dvije, onu vojnu i onu civilnu pod zajedničkim imenom 

“rekla-kazala”. 

Pita me čitatelj iz Zadra: “Što kad u ulici Nikole Tesle nestane struje?”. Sam daje 

odgovor: “Srpska posla”. Moje pitanje njemu: “Jeste li ste upoznali ateistu koji 

se zove Bogoljub? Ja jesam. Imao sam čak i osuđenika koji se zvao Slobodan”. 

 

Zvonimir Hodak/direktno.hr 

 

https://kamenjar.com/hodak-drugovi-ljevicari-i-jugofili-svi-u-ljekarne/ 

  

https://direktno.hr/kolumne/drugovi-ljevicari-i-jugofili-svi-u-ljekarne-312465/
https://kamenjar.com/hodak-drugovi-ljevicari-i-jugofili-svi-u-ljekarne/
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HRVOJE HITREC 

 

Hrvatske kronike 

 

H. HITREC: VRIJEME DEPRESIVNO I REPRESIVNO 
 

17. travnja 2023. 

 

IDE DALJE TRAVANJ 2023. 
 

Ciklona na ciklonu, teško poljodjelcima i djeci na proljetnom raspustu, vlažno i 

ružno. Tužno. Huče potoci oko kuće pa štedim nofce, ne moram na Plitvice ni na 

Niagaru. Čuveni pas Tor samo otrči do prvoga stabla, vraća se mokar i zlovoljan. 

Tigrasti mačak čeka proljeće i drijema, sada već ima šest kilograma, a nije mu još 

ni godina dana. Kada mu bude deset, sve će nas pojesti. 

Tek je polovica travnja, a već je počela sezona požara, na kopnu, obali i otocima. 

Za sada gore samo automobili, za uvježbavanje vatrogasaca. 
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Glede zlovolje i uopće: ne znam jeste li i vi opazili, poštovani čitatelji, da su ljudi 

postali nekako loševoljni, otresiti, agresivni kao nikada do sada. Nije uzrok samo 

južina, već je dulje vrijeme, od takozvane pandemije nadalje, narod upao u crnu 

rupu nalik tjeskobi, pa se sve manje čuje smijeh, ako se čuje svi se uvrijeđeno 

trznu. Ni pjesme nema, osim u kontroliranim studijskim uvjetima, ne znaju ljudi 

više što se (opet) može a što ne može pjevati, pa za svaki slučaj šute i gutaju 

lijekove, ali vlada nestašica, nema ni Plivadona. Tako to ide, prvo smo ostali bez 

Plive, a sada, logično, i bez Plivadona. A gdje je nestao originalni hrvatski 

proizvod, antibiotik nad antibioticima, Sumamed. A ništa, vraćamo se kamilici i 

medu. 

Vrijeme depresivno i represivno. Vrijeme delikatno, jer upravo živimo u trenutku 

kada treći polufašizam, liberalni, hoda po tankoj žici koja svaki čas može puknuti 

i strovaliti njega i nas u limb pravoga, živoga totalitarizma. Svaka takva i slična 

pojava počinje na isti način: zastrašivanjem pučanstva. 

 

Slučajno ili ne, ma ništa nije slučajno, gotovo istodobno odigrale su se dvije 

lutkarske predstave. Prva je prijedlog zakona o sankcioniranju pokliča i simbola, 

u koji je na mala vrata uveden i članak o širenju laži. Zakon je kamufliran u 

prekršajno ruho, ali s doista kaznenim kaznama od ili do četiri tisuće eura, u 

kunama mnogo više. Bit licemjernoga prekršajnoga zakona je povratak 

verbalnoga delikta. U prvom pokušaju, prošloga petka, prijedlog zakona već 

blagoslovljenog u Vladi, nije razmatran u Saboru jer je HDZ-ova (plus sateliti) 

većina srušila kvorum, nije došla na plenarnu sjednicu, sjedila je doma, valjda 

posramljena. Ni oporbe puno, samo je slikoviti mladi predstavnik desne struje 

istupio i kazao da se tu radi o nečemu blizu verbalnom deliktu. Eh, moj slikoviti, 

nije blizu nego jest novo uvođenje u hrvatski narod verbalnoga delikta, nema 

sumnje. „Hrvati, pazite što govorite“, poručio je odvjetnik Hodak u svom stilu, a 

te bi se riječi mogle staviti i u naslov prekršajne transvestije, koja reanimira članak 

133. Krivičnoga zakona SFRJ („tko natpisom (valjda napisom), letkom, crtežom 

ili govorom… itd. kaznit će se od jedne do deset godina.“ Tako su u zatvoru 

završili Veselica, Gotovac, Tuđman, Budiša, Pavletić, cijeli izmišljeni komitet 

pedesetorice i još tisuće Hrvata. Jest, i sada ima komunističkih zemalja, za Kinu 
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ne znam koliko se dobije, u totalitarnoj Rusiji metak u glavu, a u komunističkoj 

Kubi od tri mjeseca do godinu dana. Prilično malo. Dobro, zašto uopće dovodim 

u vezu te poslastice s novim, još neizglasanim gorkim hrvatskim štrudlima. Pa 

zato, uz ogradu da tekst prijedloga nisam imao u rukama, vjerojatno ili sigurno u 

njemu ima i „opaska“ što se čovjeku događa ako ne plati eursku kaznu, koja je 

znatno veća od njegove plaće, o mirovinama da ne govorimo. Vjerojatno, 

ponavljam, ondje piše da će čovjek završiti u zatvoru. Pa koja je onda razlika? 

Koliko poznajem sudsku praksu iz vlastitog iskustva, u novčanoj presudi uvijek 

uredno stoji prijetnja da će se neplaćena kazna pretvoriti u toliko i toliko dana iza 

rešetaka. 

Još u svezi s novotarijama i zabranjenim pokličima. Znači li to da ja ne smijem na 

ulici vikati Živio drug Tito, moj ljubimac, koji se nekom zabunom uvijek nađe na 

popisu najvećih zločinaca dvadesetoga stoljeća? Sram bilo sastavljače ljestvica. 

Ma ne, utješili su me predlagači zakona, Vi ste sve krivo shvatili, stari ste i glupi. 

Ne odnosi se to na najvećega sina, na simbole komunizma i slično, nego … 

 

 

Druga se predstava neslučajno odigrala oko Uskrsa u obliku presude novinaru 

Marku Juriču na Općinskom kaznenom sudu u Zagrebu. Deset mjeseci (više nego 

na Kubi), doduše uvjetno, ali ako bude nestašan zna se što slijedi. Zanimljivo je 

da „sredstva javnoga priopćavanja“ o tome nisu gotovo ili posve ništa priopćila, 

niti se našli novinari koji bi kolegi priskočili u pomoć, barem kojom toplom riječi, 
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ako ne i prosvjedom. Nije se, naravno, oglasilo ni novinarsko društvo, čije je 

vodstvo ružičasto. Zašto su šutjeli „tiražni“ mediji? Ma bilo ih je stid, a opet - nisu 

se htjeli izložiti i možda doći pod udar represivnog aparata. Treba čuvati glavu, i 

posao. Vremena su teška. A to je, dragi moji, kriva procjena: ako odšutite prvoga, 

doći će na red i drugi. 

Dodatno je pitanje: zašto baš sada? Verbalni je delikt novinar Jurič počinio 2016. 

godine, DORH je tri godine razmišljao i čekao koalicijski poticaj, te Juriča 

napokon ipak optužio 2019., a sud presudio 2023. Vrlo neobično, čak i za hrvatske 

prilike. Sedam godina. Pozorno oko opaža da se svaka faza preklopila s izbornim 

procesima. 

Marko Jurič (1963-2023), ha, bio je početkom devedesetih ratni reporter, 

zarobljen je blizu Kijeva, ali ne u Ukrajini, spašen, a potom novinario u 

tiskovinama i na televizijama (OTV, Z1, emisija Markov trg), sada ima podcast 

Velebit, dobro praćen u domovini i iseljeništvu, gosti su mu mnogi ljudi ugledni 

u svojim strukama. 

 

A kako je i zašto počela njegova nevolja? Za sve je kriv Chicago, gdje je znameniti 

Porfirije neoprezno pjevao četničku pjesmu Što se tamo na Dinari sjaji, u društvu 

bratije. Tu glazbenu snimku i danas možete naći na međumrežju, zbor zdušnih 

muških glasova. Suočen sa snimkom, Porfirije nije imao druge nego priznati da je 

pjevao, ali je, reče, i zašutio kada su u stihu došli pop Momčilo Đujić i kokarda. 

Lijepo. Autocenzura, doduše nedokazana. Na službi u Zagrebu, Porfirije je 

nastupao tankoćutno, suzdržano, pun ljubavi i dobrote, ali chicagski četnički 

koncert nije zaboravljen, to više što rečena pjesma slavi krvnika nad hrvatskim 

narodom u Drugom svjetskom ratu. A srpska agresija na Hrvatsku devedesetih i 

četnička zlodjela još su bili u svježem sjećanju. Novinar Marko je s doličnom 

dozom sarkazma upozorio Zagrepčane da budu oprezni kada šeću Cvjetnim trgom 
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da ne bi istrčao neki četnički vikar. Podignula se prašina, ironija i satira pretvorene 

u popularni crimen mržnje. Tako je glasila optužnica (i presuda) da je Jurič 

„iskazao netrpeljivost prema srpskoj nacionalnoj manjini, vjernicima SPC-a i 

sveštenstvu SPC-a uopće.“ 

Da vidimo malo činjenično stanje. Prvo, što s tim ima srpska manjina? Je li ona 

ugrožena u ovom slučaju? Zašto Sud drži da bi neimenovani „vikar“ napao nekog 

predstavnika srpske manjine, koju Jurič nije ni spomenuo, kao ni Srbe općenito. I 

zašto Sud govori o netrpeljivosti prema manjini, ako je novinar govorio samo i 

jedino o četnicima i njihovim ljubiteljima. Nije li se Sud tako doveo u situaciju da 

čovjek pomisli kako Sud sve srpske manjince u Hrvatskoj drži četnicima, što je 

neistinito i skandalozno. Sve skupa vrlo iracionalno, besmisleno. Ali je zato tu 

zlovoljno hrvatsko pravosuđe koje je sve dobro razumjelo i uradilo što je uradilo. 

Nadajmo se da će presuda pasti na višoj instanci. 

Nego, vratimo se prekršajnoj, navodno, zakonskoj ponudi u kojoj se govori i o 

lažnim vijestima, a ta bi odredba mogla ozbiljno zabrinuti upravo novinare koje 

nije zabrinuo slučaj Marka Juriča ili su zabrinuto odšutjeli. Novinarski je posao 

težak i ponekad opasan. Može novinar provjeriti činjenice iz više izvora, kao što 

i treba, ali što ako se svi izvori udruže i podmetnu novinaru lažnu vijest, kao što 

se događalo? Ili istinitu vijest, ali nedokazivu. Eto, recimo da neki snimatelj u 

Chicagu nije dobro obavio posao pa poslao snimku u svijet, ta bi rapsodija bila 

zataškana, a oni koji bi tvrdili da se zbilo što se zbilo proglašeni lažovima, 

širiteljima lažnih vijesti. 

Pustimo to, blamaža kako god okrenete, a Porfirije je pokazao pravo lice 

sudjelovanjem u desantu na Podgoricu ili gdje ono u Crnoj Gori. Ma stvar je u 

tomu da se opet moramo baviti manjinskim zgodama i nezgodama, smatrajući ih 

uvijek vrlo važnim iako nisu. Ali se uvijek nekako vraćaju, nametnuto, ne bi li se 

našli u središtu pozornosti. Nedajbože da k tomu netko prigovori Srpskoj 

pravoslavnoj crkvi, Crkvi države Srbije koja djeluje i u svojim zapadnim 

provincijama (recimo Hrvatskoj), uvijek u službi srbijanske politike, prst i nokat 

kao i inače u povijesti. Tu je već riječ o svojevrsnom stockholmskom sindromu. 

Mazohistička hrvatska vlast nikada ne reagira na napise Feralove siročadi 

udomljene u raznim tiskovinama, osobito u srpskim Novostima, na članke u 

kojima se otvoreno, poluotvoreno ili lukavo podlo komentira Crkva u Hrvata, 

Katolička crkva, znači. Tu je sve dopušteno, kao i „satira“ o Hrvatskoj vojsci i 

braniteljima, kao što se sjećate. A nekmoli da reagira DORH i pravosuđe u cjelini 

(na verbalni delikt i ne treba), nema ni osam mjeseci jer je sloboda govora u 

Hrvatskoj bezuvjetna, osim ako tko dirne četnike i SPC, tada je kazna barem 

uvjetna. 
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Za Hrvate vrijede drugi aršini, je li. Eto u subotu, čini mi se, na Jelačić placu 

zlovoljna documentaristička gospođa raširila plakat u korist nezaborava Ahmića, 

masakra koji se broji u grijehe Hrvata. U redu, naizgled. Ali kada dođe na red 

sjećanje na Trusinu i masakr nad Hrvatima, nema Documente, nema plakata. Ni 

za Križančevo selo gdje su muslimani-bošnjaci pobili šezdeset i četiri Hrvata, 

zajedno s Trusinom 85 muškaraca, žena i djece, uz pomoć mudžahedina koji su 

tako izmrcvarili Hrvate da se liječnik na obdukciji onesvijestio. A mudžahedini 

su tada već bili štono riječ legalni dio Armije BiH, otprilike kao sada wagnerovci 

u Ukrajini. 

Za predstavu na zagrebačkom glavnom trgu saznali Hrvati u Herceg Bosni, pa 

prosvjedovali, s pravom. Iz Zagreba šutnja, vlast ima druge brige, pravi sklekove, 

šmrca i slično. Tek je HTV-u naloženo da spomene i Trusine. Nego, nismo mi baš 

tako politički nepismeni. Nije slučajan taj tržni performans s Ahmićima, povezan 

je i te kako sa složenim pokušajem formiranja vlasti u FBIH, gdje su Hrvati i 

Osmorka u kojoj su i neke bošnjačke stranke bili blizu dogovora, ali se umiješao 

izdijeljeni Bakir, vrlo bijesan. Zagrebačko demonstrativno documentarističko 

podsjećanje na Ahmiće trebalo je imati efekt, i ima ga, narušavanja krhkog 

hrvatsko-bošnjačkog sporazuma (bez Bakira), znači protuhrvatski efekt i pokušaj 

povratka u stanje već viđeno. 

Idemo dalje. U Zagrebu se dogodile značajne promjene, to jest na Kaptolu. 

Koadjutoru i papi očito se žurilo maknuti Bozanića koji se povukao ranije nego 

što je trebalo, poslušan i razočaran. Slijede analize njegova 

četvrtstoljetnoga stolovanja na poziciji nadbiskupa Zagrebačke nadbiskupije, 

sedamdeset i sedmoga ako se računaju biskupi počam od češkoga Duha. Nije bio 

dobro počeo, ali su se s vremenom stvari popravljale, osobito nakon savjeta 

hrvatskih biskupa na dramatičnom sastanku. Štoviše, Bozanić je održao sjajan, 

baš znamenit i sadržajan govor na Bleiburgu, u vrijeme kada su ondje još 

pripuštani Hrvati, a radio je i na kanonizaciji Stepinca, što mu je bila velika 

pogrješka u očima Argentinca. Rušen je i srušen zajedno s Katedralom, rezigniran, 

nakon što je papa prethodnih godina već ciljano umirovio niz pravih narodnih, 

hrvatskih biskupa. Novim je nadbiskupom postao Franjin James Bond, čovjek za 
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posebne zadatke, višestruki koadjutor. Navodno, pišu tiskovine, baš takav kakav 

jest mogao bi nešto učiniti u korist Stepinca, unutar vatikanskog aparata. Dao Bog. 

(Šteta što nije živ Baltazar Adam Krčelić, kroničar zagrebačkih crkvenih prilika, 

kojemu bi ovi današnji događaji bili novom poslasticom.) 

 

Ali ima još nešto, a na to nešto upozoravaju vatikanolozi i uopće poznavatelji 

crkvenih uzusa. Da je, naime, Josip Bozanić i nadalje kardinal, da u budućim, 

možda i bliskim konklavama može birati, pa i biti biran. I izabran. Eto, u to se 

uzdam, pa da se sve posloži kako Bog zapovijeda: Bozanić papa, Plenković na 

čelu Europske unije, Kolinda glavna tajnica NATO saveza, Luka Modrić 

predsjednik Uefe. Mi Hrvati! 

Hrvoje Hitrec 

https://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/hhitrec/41531-h-hitrec-83.html  

 

  

https://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/hhitrec/41531-h-hitrec-83.html
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MARKO FRANCIŠKOVIĆ, DRAGOVOLJAC.COM, 

2023. 
 

DIKTATURA U TRI SLIKE 

 
PRVA SLIKA: UHIĆENJE LUKE KOZINE 

 
U tekstu Čavoglave, Hrsvijet, 06. 08. 2013. narugao sam se uhićenju Luke 

Kozine zato što je bio jedan od 5000 onih koji su zviždali Predsjedniku Vlade u 

Kninu. Za Predsjednika je još gore što je ta bedastoća bila udarna vijest na svim 

TV dnevnicima. Radi li se o bedastoći? Ili jednostavno boljševici ne znaju 

drugačije? Pita li se s pravom Tihomir Dujmović: 

 

  Autor: Tihomir Dujmović  Dnevno.hr, 09. kolovoz a 2013. 

SLIJEDE LI MASOVNA UHIĆENJA? 

Jer poruka tih uhićenja je slijedeća: izađete li na jesen masovno na ulice 

i počnete zviždati premijeru i njegovoj politici, masovno ćemo vas hapsiti 

dragi moji Hrvati! To je prava poruka ovog uhićenja. Širenje straha. Policija 

koja je uhitila jednog prosvjednika ista je policija koja je nedavno obavila 

premetačinu stana Marka Perkovića Thompsona tražeći trofejni kalašnjikov 

s kojim je pucao po četnicima ovog rata. 

Oh, kako ne mogu bez verbalnog delikta funkcionirati, kako ne znaju bez 

državnog nasilja, kako ne umije bez sile egzistirati, kako je zapravo u same 

temelje tog svjetonazora ugrađena praiskonska mržnja prema protivniku i 

prema suparniku? Onom drugačijem! Onaj tko jednostavno drugačije misli i 

to na glas kaže! Nisu li još od Pariške komune, tog njihovog Starog zavjeta, 

komunisti uvijek i svugdje pokazivali da se s neistomišljenicima jedino znaju 

silom obračunati? Što je Oktobarska revolucija negoli krvavo nasilje? Što je 

Staljinova borba protiv kulaka negoli pogrom protiv bogatih seljaka? 

Bleiburg? Hebrang? Đilas? Goli otok? Hrvatsko proljeće? Tenkovi u Pragu 

68., tenkovi u Mađarskoj 1956., Poljska 81.? Ništa drugo negoli niska 

brutalnog, golog nasilja! Usput govoreći, obožavam velikog, ogromnog, 

nenadmašnog književnika Miroslava Krležu i prezirem jadnog, mizernog i 

prestrašenog druga Krležu koji je davao ključni intelektualni alibi svom tom 

nasilju! 

Kako je Radmanov HTV izrezao zvižduke iz Knina 
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No, kako komunisti ne mogu iz svoje kože čak ni 2013., hrvatska policija 

pod dirigentskom palicom SDP-ovog ministra policije uhitila je u Kninu 

čovjeka koji je zviždao premijeru Milanoviću! A u prvim vijestima Radmanova 

HTV-a izrezan je svaki zvižduk u tom prilogu! To je to nasljeđe Radmanove 

TV Zagreb na koju je tako ponosan! I oni su Europa? I oni su nas vodili u 

Europu? I oni razumiju što je Europa? Pa dajte mi jednu jedinu zemlju u kojoj 

policija u Europi uhićuje nekoga tko zviždi premijeru? Godine 2013.! Ali u 

hrvatskom prijevodu, uhititi nekoga 2013., to znači 1946. pucati mu u glavu, 

to znači 1971. baciti ga u zatvor. To je isti mozak! To je suštinski isti postupak 

kao kad je Račanova partijska krema bacila u zatvor Vladu Gotovca, gdje ga 

je dočekao stražar riječima koje valja zapamtiti: 'Jebo pas mater onome tko 

te živog meni doveo!' To je partijski tretman neistomišljenika jer Vlado 

Gotovac tada nije bio ništa drugo. On je samo mislio drugačije od Ivice 

Račana. Uhititi 40 godina kasnije nekoga tko je zviždao SDP-ovom premijeru, 

to znači čvrsto stajati uz odar politike Ivice Račana 70-ih godina! To znači 

najaviti masovna uhićenja već sutra. Jer poruka tih uhićenja je sljedeća: 

izađete li najesen masovno na ulice i počnete zviždati premijeru i njegovoj 

politici, masovno ćemo vas hapsiti, dragi moji Hrvati! To je prava poruka 

ovog uhićenja. Širenje straha. Policija koja je uhitila jednog prosvjednika ista 

je policija koja je nedavno obavila premetačinu stana Marka Perkovića 

Thompsona tražeći trofejni kalašnjikov s kojim je pucao po četnicima ovog 

rata. 

Tko to čuva eksploziv u podrumu jedne ogulinske sedmerokatnice? 

No, ista ta policija vrlo je škrta na priopćenju o tome da je baš na Dan 

domovinske zahvalnosti u jednoj ogulinskog sedmerokatnici odjeknula snažna 

eksplozija, buknuo požar te da je u podrumu iz kojeg je sukljao gusti dim 

pronađen arsenal oružja i eksploziv koji je cijelu zgradu mogao dignuti u 

zrak! Naime, u Hrvatskoj Zorana Milanovića jednako u zatvoru provodi 

čovjek koji mu je zviždao kao i onaj koji je osumnjićen za ovu fotokopiju Al 

Qaede! Nema istraživačkog novinarstva o ovome, nema televizijskih kamera 

koje to zanima! Za Hrvatsku Zorana Milanovića ova misteriozna eksplozija 

na sveti hrvatski dan, eksplozija koja je zamalo digla u zrak stotinu ljudi u 

jednoj ogulinskoj sedmerokatnici, jednako je teška kao trofejno oružje Marka 

Perkovića Thompsona! I on se čudi da mu se zviždi u svetom hrvatskom gradu 

Kninu? 

Čemu se čudi Zoran Milanović? 

On se čudi nakon ovakvog kolapsa gospodarstva s kojim pojma nema što 

raditi da mu se zviždi? On se čudi da mu se zviždi nakon što je petljao s onom 

izjavom da je Domovinski rat bio neka vrsta građanskog rata poput onaj u 

Finskoj? On se nečemu čudi nakon što smo zakrvili odnose s Njemačkom ni 

oko čega drugoga negoli oko izručenja udbaških nalogodavaca za likvidacije 

hrvatskih emigranata? I oni nas vode u Europu? I oni razumiju što je Europa? 

Ovakva neokomunistička Hrvatska ne može nikamo i nema baš nikakve 
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budućnosti! Pogledajte uostalom medije u takvoj Hrvatskoj. Na Dan 

domovinske zahvalnosti Jutarnji list kao i Novi list nisu doslovno imali niti 

jedan jedini tekst koji bilo što govori o tom državnom prazniku. Lažem, imali 

su svaki po jedan tekst: rekaciju Beograda na Oluju! Jesu li to hrvatske novine 

uopće? Ima li u svijetu primjera da dnevni tisak niti jedne riječi ne objavi o 

najvećem državnom prazniku jedne države? Koja je to onda njihova domovina 

i država ako se ne klanjanju pravom rođendanu države u kojoj žive? 

Je li uistinu Račan davao dopuštenja za likvidacije emigranata? 

Kakav je to dnevni tisak i kakvi su nam to mediji da nakon izjave Antuna 

Vrdoljaka u Večernjem listu kako je : '...odluke o (udbaškim) likvidacijama 

donosio Izvršni komitet Centralnog komiteta Saveza komunista iz republike iz 

koje je čovjek u kojega će se pucati. A onaj tko će pucati mora biti njegove 

narodnosti...Ivica Račan je bio sekretar izvršnog komiteta Centralnog 

komiteta SK Hrvatske....'. Na upit novinara koliko je tada bio utjecajan otac 

predsjednika Josipovića, Tonči Vrdoljak u Večernjem listu izrijekom 

odgovara: “On je bio član Izvršnog komiteta Centralnog komiteta SK 

Hrvatske!“. Vrdoljak ne može biti jasniji, on izrijekom optužuje Račana da je 

po logici ove funkcije davao ključne dozvole za likvidacije hrvatskih 

emigranata te navodi da je u tijelu koje je takve odluke donosilo sjedio i otac 

današnjeg predsjednika republike Ive Josipovića! I niti jedan jedini medij u 

Hrvatskoj nije krenuo tragom te informacije! Ima li boljeg dokaza da živimo 

u informativnom logoru? Jer, ili Tonči Vrdoljak laže i fantazira ili smo mi na 

tragu velikog hrvatskog Watergatea! Naime, ako je točno što govori Vrdoljak 

onda je Ivica Račan bio ključni nalogodavac likvidacija hrvatskih političkih 

emigranata, onaj pečat bez kojega se pištolji za te akcije ne bi ni punili! Ako 

je doista izvršni komitet CK SKH donosio odluke o likvidacijama onda 

moramo vidjeti tko je sve bio član tog komiteta,što arhive govore o tome, koje 

su sve likvidacije blagoslovili, kada, kako i zašto. Ali, istraživačko novinarstvo 

svoje cijevi ne okreće na tu temu! Glavaš, Norac, Brodarac, Oluja, Medački 

džep, tu se svaki kamen okreće da se pronađe kakav dokaz o zločinu, ali nakon 

ovakve Vrdoljakove optužbe brže bolje se gura pod tepih istina o krvavoj 

komunističkoj prošlosti. Današnji mediji su u tom zataškavanju dokaza o 

jednoj zločinačkoj organizaciji od kapitalne važnosti. 

Hoće li Partija uzeti cijelu državu kao taoca u slučaju Perković? 

No, ulaskom Hrvatske u Uniju mijenja se okvir u kojem živimo. Njemački 

ultimatum, da do 23. kolovoza, Vlada mora ukinuti lex Perković ne dopušta 

uzmak. Nisu taj datum slučajno odredili, to je naime europski dan sjećanja na 

žrtve svih totalitarnih i autoritarnih režima. Ako pak bivši komunisti uzmu 

cijelu Hrvatsku kao taoca u ovom pokušaju da se rasvijetli zločinačka strana 

komunističkog sustava i odluče da dobijemo čak i financijske sankcije od 

Unije, ali da ni pod koju cijenu ne izruče Perkovića, mi ćemo se već na jesen 

naći na pragu građanskog rata. Razumije li uopće Zoran Milanović kakva 
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odgovornosti stoji na njegovim leđima ili on od svoje drčnosti, arogantnosti i 

bahatosti uopće nije pri punoj svijesti?  

(…) 
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PRILOG: 
 

NA OTVARANJU CESTE 

THOMPSON: U ČAVOGLAVAMA NEMA 

NEPOĆUDNIH SIMBOLA 

– Svi koji dolaze u Čavoglave znaju da tamo nema nepoćudnih simbola i da 

su takve optužbe smiješne – poručio je Thompson. 

Piše: Slavica Vuković 

Pjevač Marko Perković Thompson u petak je bio na otvaranju rekonstruirane 

lokalne ceste LC 65057, na dionici Čavoglave – Crivac. Goran Pauk i Zlatko 

Ževrnja, župani šibensko-kninski i splitsko-dalmatinskim, otvorili su cestu koja je 

do uređenja bila makadamski put, a prolazi Šibensko-kninskom i Splitsko-

dalmatinskom županijom pa su obje financirale rekonstrukciju. – Slavimo 

spajanje dvije županije novom cestom koja nije bitna samo zbog naše proslave 

Oluje 5. kolovoza. 

Ta cesta koja spaja Čavoglave i Crivac, most je između dvije županije. Puno 

će nam pomoći već ove godine tijekom proslave jer ljudi se više neće morati voziti 

makadamom – izjavio je Marko Perković Thompson nakon otvorenja ceste. 

Dužina novoasfaltirane ceste je oko 2,6 kilometara. 

Širina asfaltnog kolnika je 5 metara, a širina bankine je metar. Napravljena je 

i kompletna vertikalna i horizontalna signalizacija. Pripreme za veliku proslavu 

Oluje, kaže Thompson, teku odlično. Osim njega i benda, nastupaju Miroslav 

Škoro, Mate Bulić i bend Slavonija. Na najave iz policije kako će snimati skup i 

sankcionirati one koji budu isticali ustaška obilježja, Thompson je rekao neka rade 

svoj posao. 

– Svi koji dolaze u Čavoglave znaju da tamo nema nepoćudnih simbola i da 

su takve optužbe smiješne – poručio je Thompson. 
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ŠTO ĆE SE DOGODITI AKO GRAD VUKOVAR NE 

POSTUPI PO KOMANDI ‘ČASNOG’ SUDA? 
 
15/07/2019 

 
“Dosta je bilo pukih obećanja Srbima u Vukovaru“ prenosi Večernjak od 13. 

srpnja. Vjerojatno zato što su suci Ustavnog suda savršeno svjesni kako taj sud 

nikada ne bi vidjeli da nema politike. Stoga su svjesno skrenuli svojom presudom 

u politički prostor. To je za svaku pohvalu jer napokon javno priznaju kako su 

duboko svjesni da su samo zahvaljujući politici i došli na Gornji grad (Ustavni 

sud). 

Treba biti samo strpljiv pa će Selanec, Kušan, Abramović, Antičević… u nekoj 

budućoj presudi tog Suda početi ozbiljno i dijalektički razmišljati i o jednoj blažoj 

varijanti SAO Krajine. Obećanja se moraju ispunjavati. Pitanje je samo tko je 

kome što obećao? Možda je Ustavni sud u ovom sastavu nekome doista nešto i 

obećao. Vukovarci sigurno nisu! 

Naime, Sud obvezuje Gradsko vijeće Vukovara da već u listopadu ove godine 

postupi u skladu s izmjenama Statuta i o tome mora obavijestiti Ustavni Sud. Evo 

nam još jedno parapolitičko tijelo koje prijeti Vukovarcima. Što će se dogoditi 

ako grad Vukovar u listopadu ne postupi po komandi “časnog“ Suda? Hoće li Sud 

po kazni zabraniti ćirilicu u Vukovaru, a latinicu u Borovom selu? Cijeli život su 

nas učili o Sutjesci, Jajcu, Neretvi, Drvaru, a o bitkama za Vukovar, Dubrovnik, 

Zadar, Šibenik, Karlovac, Gospić podučava nas danas Ustavni sud RH kroz 

ovakve presude. 

Gradonačelnik Vukovara Ivan Penava “reagovao je retrogradno“ i poručio kako 

se odluka Ustavnog suda neće poštivati sve dok se ne budu ispoštivala prava 

stradalnika Domovinskog rata. Naglasio je da su “temeljne vrijednosti Ustava RH 

pravo na život, ljudsko dostojanstvo i ljudsku slobodu“. Upravo su ta prava bila 

zgažena velikosrpskom agresijom na Vukovar. Sjetimo se samo masovnih 

ubojstva, mučenja, zatvaranja, silovanja, odvođenja u srpske koncentracijske 

logore više od 30.000 tisuća hrvatskih građana. Što je s njihovim ustavnim 

pravima, pravima silovanih žena, članova obitelji ubijenih, što je s “nestalima“?… 

Odlično je Penava poentirao ukazujući na ideološko sljepilo “časnog“ Suda i 

ustvrdivši da su prvo na redu prava iz 1991. godine, a tek onda prava iz 2017. ili 

2018.g. 

Kako to da Ustavni sud nije upozorio Vladu RH na dužnost da 30.000 robijaša 

koji su bili zatočeni u srpskim logorima nakon pada Vukovara dobije satisfakciju? 

Onima koji su tamo mučeni, ubijani i premlaćivani mjesecima? To je bilateralni 

problem Vlada Hrvatske i Srbije, a ne pitanje privatnih tužbi logoraša pred 

srpskim sudovima. S obzirom na naglašavanje ljudskih sloboda u Ustavu RH, to 

je pravno relevantno pitanje za suce ovog Ustavnog suda? 

Je li se ikada itko od sudaca tog Suda zapitao kako je moguće da oni koji su bili 

gospodari života i smrti na Ovčari, sajmištu i u bolnici danas rade u vukovarskoj 

policiji, gradskim službama i drugim javnim institucijama, a da ih nikada nitko 

https://kamenjar.com/miroslav-separovic-porucio-penavi-ustavni-sud-se-mora-slusati/
https://kamenjar.com/penava-gdje-su-ustavna-prava-za-silovane-zene/
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nije pozvao na odgovornost za sva zlodjela koja su činili nad hrvatskim 

stanovnicima Vukovara? Je li im ikada pravno zasmetalo da žrtve svakodnevno 

susreću svoje nekažnjene silovatelje na ulici? Dobro, slažem se, to nije zgodna 

tema za suce našeg Ustavnog suda. Oni se bave samo pločama! 

Ovaj Ustavni sud ne može izbjeći svoju sudbinu 

Ipak, tema za njih je moj predmet koji je, naravno, ukinut. Notorni Saša Blagus je 

u Novom listu napisao za mog klijenta prof.dr.sc. Josipa Jurčevića da se radi o 

“notornom manipulatoru i ideologu hrvatske inačice fašizma“. Ni manje ni više. 

Sudovi su sudili u korist Jurčevića. Ustavni sud smatra da sudovi za osuđujuću 

presudu Blagusu moraju imati “iznimno ozbiljne razloge“. Zamislite da netko 

napiše za nekog od ovih sudaca Ustavnog suda da je manipulator i boljševik, koje 

bi se ljevičarsko kokodakanje dogodilo. Kako bi se zgranula big mama Anka 

Taritaš Mrak, što bi sve osvanulo u Večernjakovom Obzoru, što bi napisao 

Antonie Tomić, a Neno Stazić bi vjerojatno samo promrmljao: ”Jesam li vam ja 

rekao.. loše i šlampavo obavljen posao 1945. godine”. 

Odbijena je i tužba Marka Franciskovića koji je osuđen platiti 30.000kn Goranu 

Radmanu jer ga je na YouTubeu nazvao suradnikom KOS-a. Sud smatra “da to 

nije bilo u kontekstu javne rasprave niti je dokazao istinitost“. Analogno tome 

“časni sud“ vjerojatno smatra da je naš Saša Blagus, nakon javne rasprave, 

dokazao da je prof. Jurčević “notorni malipulator“ fašistički ideolog. To je barem 

u ovakvoj Hrvatskoj lako dokazivo. Dovoljno je da to napišeš i pošalješ, recimo, 

Novom listu, a oni to objave bez rasprave. Javne… Ovaj Ustavni sud i da hoće ne 

može izbjeći svoju povijesno-političku sudbinu. 

Baš sada kad je Dalija Orešković bolno kriknula: ”Kandidiram se, ne mogu sve 

ovo mirno gledati“, misleći valjda kako se sve lakše gleda s Pantovčaka, Ustavni 

sud dodaje lagani impuls njenoj kandidaturi i prihvaća ustavnu tužbu Tomislava 

Karamarka. Svojedobno je odluka Dalijinog povjerenstva koštala Karamarka 

mjesta potpredsjednika Vlade. Tu su odluku potvrdili Upravni sud u Zagrebu i 

Visoki upravni sud. Onako usput rečeno, neki od sadašnjih sudaca Ustavnog suda 

bili su i nekadašnji suci upravnog suda koji su “nagazili“ Karamarka. Sad su sve 

te odluke odletjele u povijest i sve kreće od nule. Dalija je sa sjetom u očima 

izjavila da je zabijen zadnji čavao u lijes Povjerenstva za sukob interesa. Tko je 

zabio prvi čavao nije nam barem za sada otkrila. 

Dobro kažu Arapi: “Ponekad nas sudbina snađe na cesti kojom smo išli da je 

izbjegnemo“ 

Dva su ”zgodna” povijesna datuma – 10. travnja i 10. srpnja. Dana 10. travnja 

1941. godine osvanula je crna i tamna endehazija, a dana 10. srpnja 1949. godine 

službeno je počeo raditi legendarni Goli otok. Dana 9. srpnja 1949.. godine, iz 

svih krajeva neprežaljene Juge bilo je dopremljeno na Goli otok oko 1200 

političkih zatvorenika “naše zemlje ponosne“. “Svečano“ otvaranje dogodilo se 

10. srpnja 1949.. godine. Zlobni krkani kažu kako je na otvaranju pjevao mješoviti 
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zbor 6. ličke i 11. dalmatinske brigade uz dirigentsku palicu maestra Aleksandra 

Rankovića. “Klasne neprijatelje“ navodno je dočekao veliki transparent 

dobrodošlice: “Dobro došli!” i ”Nikada s Golog ne o’šli!“. Neki i nisu “o’šli“, a 

neki i danas evociraju slavne dane kad su energično i prkosno u odsudnim 

trenutcima Staljinu rekli – da!!! 

Irinej nas podučava da su katolički svećenici u Jasenovcu pobili milijun 

Srba. Valerijanov memorandum SPC tvrdio je da su do kraja lipnja 1941. godine 

Hrvati pobili 100.000 Srba. Krajem srpnja taj je broj već bio narastao na 180.000 

Srba, a krajem rujna bio je čak 350.000 tisuća. Sada se očekuje premijera filma o 

Diani Budisavljević s tezom da je u NDH “zaklano“ 750.000 tisuća nevinih i 

razoružanih Srba. Usput se prikazuje i kako je Diana spasila od sigurne smrti 

10.000 srpske djece. Još se jedino zna je li to onih 10.000 za koje je naš Pupi 

1991.. godine tvrdio da ih je Tuđman prekrstio. Naravno, kada se laže onda neka 

to bude i masno. Dok istina navuče gaće, laž obiđe pola zemaljske kugle. 

Jednostavan uvid u popis stanovništva prije Drugog svjetskog rata i nakon 

“oslobođenja“ otkriva tko je u tom ratu pretrpio veće gubitke. Treba uzeti u ruke 

sjajnu knjigu Stjepana Loze, “Ideologija i propaganda velikosrpskog genocida nad 

Hrvatima“ pa na 736 stranica pročitati kako Lozo detaljno i dokumentirano piše o 

Koritskim jamama i svim jamama koje su bile pripremljene Hrvatima. 

Velikosrpske snage dočekale su pripremljene kako vrijeme pada Kraljevine 

Jugoslavije tako i vrijeme pada komunizma 1989.. godine. Naoružane do zuba i 

uz snažnu propagandu SPC-a o genocidnosti Hrvata. Posljedice te industrije smrti 

nakon 1945. godine još danas se otkrivaju. 

Ovih dana provodi se još jedno iskopavanje u dvorištima Učiteljske škole 

u Savskoj cesti u Zagrebu. Bojim se kako iskopavanja vjerojatno nikada neće ni 

prestati. Naravno, nitko ozbiljan ne očekuje da Goran Gerovac, Ante Tomić, 

Jurica Pavičić, Nenad Stazić, Boris Vlašić, Roby Bajruši, Branimir Pofuk i slični 

ikada uzmu Lozinu knjigu u ruke. No, ta knjiga ionako nije pisana za okamenjene 

jugo nostalgičare. To je knjiga za konačnu spoznaju prave istine o komunizmu i 

velikosrpskom genocidu nad Hrvatima. Stvarno je bilo vrijeme za takvo djelo. 

Voltaire je jednom napisao: “Opasno je biti u pravu u stvarima u kojima su 

nadležne vlasti u krivu“ 

U Hrvatski sabor stiže veliko pojačanje Nenadu Staziću – Ivan Klarin, načelnik 

općine Tisno. Bit će vruće i “tisno“ na lijevoj strani sabornice. Klarin je inače 

“poznati“ ustavni stručnjak opće prakse. Začudo, usprkos toj ”stručnosti” još nije 

postao sudac Ustavnog suda. Dobro bi došao ovom sadašnjem sastavu. Lani je taj 

ljevičar odbio zahtjev za ustupanjem općinskog prostora kako bi se održala 

prezentacija knjige akademika Josipa Pečarića jer je naš ”ustavni stručnjak”, 

analizirajući sadržaj knjige, “naišao na teze koje nisu u skladu s preambulom 

Ustava RH“. 

Knjiga se zvala “Thompson – pjesmom za Hrvatsku“. Već iz naslova Klarinu je s 

ustavnopravnog aspekta sve bilo jasno. Akademik Pečarić mu je na to odgovorio: 

“Nevjerojatno je da vam smeta predstavljanje knjige o Thompsonu – provodite li 

https://kamenjar.com/patrijarh-irenej-ponovno-sokirao-u-jasenovcu-je-ubijeno-milijun-srba/
https://kamenjar.com/znate-li-sto-je-valerijanov-memorandum/
https://kamenjar.com/pronadeni-ostaci-najmanje-25-ubijenih-pripadnika-ndh/
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vi Memorandum SANU 2?” Naš Ivan istaknuo se kao crvena muha u čaši mlijeka 

i po reakciji na pojavu prijetnje smrću biskupu Košiću, ustvrdivši da biskup Košić 

“namjerno iritira hrvatsku javnost“. Tu je naš Ivan u pravu. Sve koji “namjerno“ 

iritiraju hrvatsku javnost treba ubiti. To su metode ljevičarskih demokrata, a što 

se tiče hrvatske javnosti, ona će prije ili kasnije doznati da je bila iritirana. 

Jedan moj klijent, Ante Kulušić, tužio je našeg ustavnog “stručnjaka“ za kazneno 

djelo klevete prije nekoliko godina. Međutim, Klarin do sada nije vidio suda. 

Najprije je zatražio promjenu mjesne nadležnosti pa je predmet po načelu 

ekonomičnosti preseljen u Šibenik. Do sada se “hrabri“ načelnik nije pojavio ni 

na jednom od brojnih ročišta. Tek tada je sud napokon donio odluku da ga se na 

sljedeće privede putem policije. E, sad se u Ivanu probudio duh budućeg suca 

Ustavnog suda pa je u roku odmah aktivirao svoj saborski mandat tako da će ga 

ubuduće zaštiti od privođenja imunitet saborskog zastupnika. I tako će naš Klarin 

pobjeći kako od odgovornosti po privatnoj kaznenoj tužbi Ante Kulušića, tako i 

od 87 prijava raznim inspekcijama koje su protiv njega podnesene zbog njegove 

obiteljske tvrtke, kojoj je, osim turističko-ugostiteljske, jedna od djelatnosti bila i 

pogrebna oprema. Ali za druge, ne za Ivana. Očito će još dugo Općinski sud u 

Šibeniku čekati na Ivana, vjerojatno do zastare. Za Ivana Klarina stvarno ima 

života prije smrti. I njegove i biskupa Vlade Košića. 

Kao što je rekao Mahartma Gandhi: “Oko za oko i na kraju će cijeli svijet 

biti slijep“ 

Naišao sam u ”Dnevno hr.” na zgodnu vijest. Nakon skoro trideset godina 

Varaždinske Toplice su preimenovale Ulicu maršala Tita u ulicu Franje Tuđmana. 

Brzi su naši Zagorci. Ljudi se uvijek pomalo pitaju kako to da u Hrvatskom 

zagorju nema rata. Stari desničarski cinik prof. Žukina, moj teniski partner, 

lakonski odgovara: “Zato jer tamo nema ni Srba ni Hrvata”. Osim Maršalove ulice 

“nastradala“ je i Ulica 32. divizije JNA koja je preimenovana u Ulicu 104. Brigade 

Hrvatske vojske, Ulica Martina Pušteka, prvoborca, po novom je Ulica grada 

Vukovara. Naravno, sve to može samo ako to Ustavni sud ne poništi. Trg slobode 

zvat će se Trg svetog Martina. Gradonačelnica Varaždinskih Toplica Dragica 

Ratković iz HSLS-a još je pred dvije godine izjavila da ima hitnijih stvari od 

preimenovanja ulica. Protiv promjena naziva ulica bili su vijećnici Reformista koji 

smatraju da bi bilo bolje graditi dječje vrtiće. Jaka reforma! Skoro revolucionarna. 

I tako su naši Zagorci skromno i u tišini, u primjerenoj brzini od 30 godina, 

zamijenili maršala generalom. 

Abraham Lincoln je jednom rekao: “Skromnost bi morala biti vrlina onih koji 

nemaju drugih vrlina“. Makar se s njim ne slažem, dobro zvuči! 

Mnoštvo predsjedničkih kandidata i medijski dinosaurusi 

Svaki dan jedan novi predsjednički kandidat ili kandidatkinja. Uz ove etablirane i 

one neočekivane svoju progresivnu kandidaturu najavio je i Dejan Jović, 

popularni savjetnik, dekan, antifa, analitičar. Čovjek misli da mu je – sada ili 

https://kamenjar.com/ode-tito-preko-toplica-varazdinske-toplice-preimenovale-su-titovu-ulicu-u-tudmanovu/
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nikada. Jedva čekam da u kampanji ponovi slavnu izjavu kako se na referendumu 

o hrvatskoj samostalnosti samo 11 posto glasača izjasnilo za hrvatsku 

samostalnost. Ako može Dejan s ovakvim referencama, pitam se zašto ne bi 

objavila svoju kandidaturu, recimo, i Karolina Vidović Krišto. Žena ima podršku 

od oko 100.000 ”prijatelja” na fejsu, ne računajući onu i na drugim off-medijima. 

Ne lobiram ni za koga već samo ističem tko se sve kandidira i tko bi se mogao 

kandidirati zbog podrške na društvenim mrežama. 

Uostalom, primjer Trumpa govori o snazi društvenih mreža. Ne samo u Americi 

nego i kod nas tiskani mediji kao Jutarnji, Večernji, Slobodna, Novi list itd. 

postaju pomalo dinosaurusi čiji medijski utjecaj kopni iz dana u dan. Još je ”vruće, 

toplo” ljeto, ali prosinac se polagano i tiho približava pa ćemo imati prigodu 

vidjeti i čuti sve što kandidati i kandidatkinje za predsjednika(cu) republike imaju 

za reći i pokazati. Čak i ono što ne bi željeli da vidimo i znamo. 

Anatole Francois je jednom rekao: “Kandidatima se zamjera što govore sami o 

sebi. Međutim, to je ipak predmet o kome mogu najbolje govoriti“. 

 

Zvonimir Hodak/Direktno.hr 
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KOD NAS KOMUNISTIMA SUDE SAMO ŠKORO I 

THOMPSON 
 
27/12/2021 

 
Godina iz “snova” polako nas napušta. Pfizer, Moderna, Astra iz Zenice svim 

svojim klijentima želi sretan Božić uz pjesmu “Last Christmas”! 

HDZ je odlučio priznati broj potpisa koje je Most prikupio. Istodobno je odmah 

demokratski odlučio kako će za izlazak na referendum biti obvezna Covid 

potvrda. Drugi uvjet je da se prilikom održavanja referenduma drži razmak. On je 

jako bitan. Na primjer, bitno je jel’ žena budala ili “bu dala”. 

Organiziranih dočeka Nove godine 2022. u pravilu nema. Cinici tvrde da je kod 

nas još samo kriminal organiziran. Sve drugo je spontano. 

Šetam gradom i “divljam” sa zagrebačkim Adventom. Koliko je tu uloženo 

talenta, inventivnosti, šarma, ideja… Malo je gradova koji bi mogli realizirati 

ovakav spektakl kao ljudi iz “Možemo” u Zagrebu. Možemo, ali možda samo u 

Pjong jangu u Sjevernoj Koreji. No pitanje je je li Kim Jong-un spreman spiskati 

sto ili dvjesto “vona” za ovako raskošan spektakl kao što je ovaj ove godine u 

Zagrebu. 

Ognjištari, rigidni desničari i ustašofili vole, onako zlobni i intelektualno 

inferiorni, zapitkivati Možemo “da li zaista možete?”. Zagrebački advent 

pokazuju da zaista mogu. Advent blista, smeće razasuto po cijelom gradu miriše 

k’o cvijeće, a “roditelji odgajatelji” od sreće strepe da će na svako treće dijete u 

obitelji morati plaćati poseban porez Zagrebu. 

Stožer u dogovoru s virusom produljio radno vrijeme 

Naš nepravedno napadani Stožer je objavio kako je, u dogovoru s virusom, 

odlučio da se proslave produlje do dva sata ujutro. Dogovorom se sve može. 

Dokaz više da “Možemo” stvarno sve može. Politički slijepci još pojma nemaju 

da je u igri nova politička “agenda” pod imenom “mi možemo”. Za početak, 

sasvim su dovoljni Zagreb i Split… 

Dok se ošamućena desnica bavi Zekom i suverenistima, naši lijevi još sanjaju o 

staroj jugo-poeziji: “Amerika i Engleska, bit će zemlja proleterska”. Za sada su to 

samo Zagreb, Split, Sisak, Varaždin i Supetar… No “idemo dalje” – kako je to 

volio govoriti naš Ivo Sanader. Zelena Hrvatska. Hrvatski džihad. Radnička 

partija. Titov trg. Privlačno!? Za svakog ponešto. 

U isto vrijeme Europski sud za ljudska prava presudio je u slučaju Rumunjske da 

svaka članica Unije ima pravo ukinuti političke stranke koje se ne distanciraju od 

bivših komunističkih partija. Što više, ESLJP poručuje kako je zabrana tih 

stranaka nužna u demokratskom društvu. Taj sud je baš naivan. Ovakve poruke 

napose će zabrinuti novog predsjednika zagrebačke partije Viktora Gotovca i Katu 

Pejović koja se već trese od smijeha. Habulin će zbrisati u šumu kraj Siska, možda 

i u Brezovicu, pod uvjetom da je lugar na bolovanju zbog korone. 

https://kamenjar.com/novi-predsjednik-zagrebackog-sdp-a-ne-mogu-se-ispricati-zato-sto-mislim-da-josip-broz-tito-u-zagrebu-zasluzuje-trg/
https://kamenjar.com/esljp-drzave-mogu-zabraniti-komuniste/
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Kod nas komunistima sude samo Škoro i Thompson 

SDP-ovci se još prebrojavaju. Njihov prvi cilj je povratak trga maršala Tita, 

njihovog komunističkog božanstva. Naročito su ponosni što je njihova “ljubičica” 

i dalje na stabilnom 10. mjestu najvećih zločinaca XX stoljeća. Dobro, tu imaju 

još neke dijalektičke dileme. No njih će riješiti Klasić, Jakovina, Markovina, 

Goldi… u lijevim medijima. Kod nas komunistima sude samo Škoro i Thompson 

u pjesmi “Sude mi…”, ali u stvarnosti oni sude nama. U pravu su. Imaju oni svoj 

sud… sudnji. 

Na fejsu se pojavila duhovita srpska satira na vlastiti račun. Tip izgleda priglupo 

i glumi novinara. Drži u ruci mikrofon i zaustavlja ljude u centru Beograda: 

“Dobar dan! Jeste li čuli da je Vućić doneo novi zakon po kojem se mi Srbi od 

sada moramo služiti samo arapskim brojevima?”. Tip je malo iznenađen, ali se 

brzo snađe i odgovara: “Pa imamo mi svoje srpske brojeve…”. Druga žrtva je 

mlada djevojka koja odgovara: “To je kažete zakon, pa što ćemo sad?”. Novinar 

joj “pomaže” pitanjem je li zna arapske brojeve?. “Znam možda prvih deset”, 

odgovori djevojka. 

Lijeva medijska blokada 

I sad pitanje s početka kolumne: može li se ostvariti plan da cijela Hrvatska 

postane za par godina veliki pobjedonosni “Možemo”? “Može 

ku**c!”, odgovorio bi moj teniski partner prof. Žukina. Postoje li u Hrvatskoj 

uvjeti da netko u ovoj lijevoj medijskoj blokadi uvjeri Hrvateke kako oni znaju 

arapske brojeve k’o i hrvatske? Da im netko citira Winstona Churchilla koji je 

još davne 1946.g. izjavio “da će današnji antifašisti za dvadeset godina postati 

žestoki fašisti”. 

Vratila se ponovno parola iz šezdesetih godina, a čiji autor je profesor s Berkeleya 

Herbert Marcuse. Ona glasi: “Nema slobode govora za fašiste!”. A tko su fašisti 

za koje nema slobode govora? E, to određuju upravo oni fašisti o kojima govori 

Churchill naivno misleći da će se pojaviti tek za dvadeset godina od Drugog 

svjetskog rata. Churchill je umro u devedesetoj, a oni su već bili tu. Naravno, 

tada su se zvali komunisti, a danas ih zovu ljevičari i antifašisti. Oni su znali 

sve arapske brojeve na pamet! Oni koji su tada imali oružje i želju za ubijanjem, 

u današnje su se vrijeme počeli na sav glas derati o “pravnoj državi”. 

Evo jedan primjer “pravne države”. Nedavno je odvjetnička komora Konga 

poslala već peti puta protestno pismo svojoj Vladi. Naime, već je peti put za 

redom, umjesto osuđenika, obješen njegov odvjetnik! 

Milanovićeve ‘tvrde’ istine’ 

Demografske mjere naše Vlade oduševljavaju ne samo svojom inventivnošću već 

i kozmetikom kojom pristupaju problemu pada nataliteta u Hrvatskoj. Tako 
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navodno Zdravko Mamić pita na fejsu, ne za sebe već za prijatelja: “Da li se ovih 

200.000 kunića odnosi i na povratnike iz BiH?”. 

Već dulje vrijeme slušam “podbadanja” kako sam navijač našeg predsjednika 

Milanovića. Kad je 2016. godine, za vrijeme imigrantske krize, lagano, kao da kaže 

dobro jutro, izrekao “Srbi su šaka jada…” pa sve do danas, on je o Srbima, 

ljevičarima, nevladinim udrugama i jugo-novinarima izrekao nekoliko 

“tvrdih” istina kojih se je klonio i sam Tuđman. No sada je u slučaju Nove Bile i 

“bijelog puta” napravio popriličan “kiks”. 

Bilo je to mračne i neizvjesne godine 1993. godine, Tuđman je imenovao 

Hermana Vukušića starijeg za zapovjednika konvoja “Bijeli put”. Cilj je bila 

Nova Bila gdje je oko 20.000 Hrvata trebalo sanitetsku pomoć. Putem su doživjeli 

“pravo bratstvo i jedinstvo”, zasjede, ubojstvo jednog vozača, “dobrodošlicu” iz 

kalašnjikova, prijetnje, psovke i razne pritiske… U konvoju je svog oca pratio i 

dr. Herman Vukušić mlađi, sin. Sve mi je to osobno ispričao Herman Vukušić 

stariji. 

Heroji konvoja za Novu Bilu 

Vrativši se u Zagreb umoran i iscrpljen, sretan što je živ, odmah se bacio u krevet. 

Pred večer kad se probudio, upalio je TV i to baš u trenutku kad 

se Slobodan Lang zahvaljivao Tuđmanu na povjerenju što ga je imenovao 

“vođom” konvoja. Lang je bio u konvoju šireći mir, toleranciju i ljubav … što je 

toliko dizalo moral ljudima iz konvoja da su oni umjereniji i senzibilniji predlagali 

Vukušiću starijem da ga ubiju. Uz sve što je doživljavao za vrijeme tog vesterna, 

Herman stariji je morao još brinuti i o tome kako da sačuva živu glavu Slobodana 

Langa. 

Sada kad je predsjednik Milanović htio obnoviti taj put do Nove Bile, SOA i 

službe su, znajući da više nema našeg Gandija Langa, predložili da predsjednik 

ostane na svom brdu što je on sa zahvalnošću prihvatio. Ali javio se homo politicus 

dr. Herman Vukušić mlađi koji je kao mladi dragovoljac i kao sin Hermana 

Vukušića starijeg, istinskog zapovjednika puta konvoja u Novu Bilu, čitav taj put 

na “neprijateljski teritorij” osobno prošao. On i njegovi su Milanoviću još 9. 

prosinca ove godine predložili da primi delegaciju humanitarnog konvoja. 

Međutim, s Pantovčaka nije stiglo ni “muu”. Dobro, ja razumijem predsjednika. 

On je do sada primio već toliko zaslužnih heroja, kao recimo Jadranku 

Kosor, Čička… Kako Slobodana Langa više nema, zašto primati tamo nekog 

oporbenjaka. Čudna priča. Nikako mi ne ide u glavu kako je predsjednik odustao 

od puta na koji bi i onako otišao s do zuba naoružanom pratnjom, a Vukušići i 

ostali naši ratni heroji su prošli isti taj put i to još s Langom. Dakle, sve je završilo 

tako da nije bilo ništa ni od puta Predsjednika ni od prijema. E’ moj Predsjedniče! 

Da je legendarni Slobodan Lang, naš Davy Crockett, još živ svi bi se oni zajedno 

popeli na Pantovčak br. 200. Eto, tako vam je to kad naši heroji ne žive vječno. 

Anomalije našeg društva 

https://kamenjar.com/herman-vukusic-bijeli-put-pokazao-je-nezapamceno-jedinstvo-hrvatskog-naroda/
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Osim Manolića i Franje Habulina, predsjednika Saveza antifašističkih boraca 

Hrvatske. Nofra je rođen je 1957. godine (valjda kao rezervni oficir JNA), a Drugi 

svjetski rat je završio 1945. godine. Valjda se onda ratovalo (u nečijim glavama) 

do 1957. kad se pojavio naš Franjo i odmah postao antifašistički borac. I sad bi 

ESLJP zabranio našeg Franju i komuniste k’o u slučaju protiv Rumunjske. Ne 

damo mi “naš slučaj” Habulin, nismo mi Rumunjska. Kad bi trebali sankcionirati 

Habulina za komunističke zločine, zapravo bi čovjeka gonili za zločine prije nego 

je bio rođen… Svašta! To su te anomalije našeg društva. 

Evo još na primjer poneka: na jedan muški časopis dolazi po deset ženskih 

u kojima se tvrdi kako su žene zapostavljene! 

I na kraju zamislimo samo teoretski. Da je Zoki krenuo, a da se zapucalo, koje bi 

olakšanje osjetili Puhovski, Pupi, Roby, nevladine udruge… Ako sam nekoga 

zaboravio, podsjetite me! 

Uvjeren sam kako će naš predsjednik, kad odlikuje preostale heroje kao što su, 

recimo, Nenad Stazić, Anka Taritaš Mrak, Mile Kekin, Goldstein… napokon 

naći vremena i volje i za heroje Nove Bile i – nove godine. Samo malo strpljenja. 

Dotle će rafalna paljba lijevih medija i političara i dalje šarati po zagrebačkom 

brdu. 

Nijedan ćorak nije ispaljen od Goldsteina 

Zanimljivo je kako je jedini koji ga štedi naš Goldi, budući ambasador. Nasljednici 

6. Ličke i 11. Dalmatinske lupaju dnevno po Milanoviću i to baražnom paljbom, 

ali još nisam vidio čak ni jedan ćorak ispaljen od strane Ive Goldsteina. To i je 

kad je čovjek objektivan. Ali točku na “i” je na kraju stavio, tko drugi nego drug 

Robert Bajruši u svom Akcentu: “Nije čudno što Milanovića u BiH ne dočekuju 

kao gosta”. “Sam pao pa se ubio”, mudruje Roby. 

Sjeća se on sjajnih posjeta Mesića, Josipovića, pok. Banca… Šetnje po Baščaršiji, 

pljuvanja po Tuđmanu, pa proglašavanja počasnih građana, isprobavanja baklava 

i povratka u Hrvatsku uz glorifikacije poltrona koji sjede po raznim lijevim 

redakcijama. Roby ističe najdublje bošnjačke traume koje je Milanović 

osporavao. Šteta što nije spomenuo 350 bošnjačkih logora za Hrvate diljem 

BiH. Pazite 350! Pa gdje su našli tolike Hrvate? Srbima, koji su k’o fol izgubili 

rat, pripadne 49 posto Bosne, a Hrvata u Sarajevu manje od Kineza. Da im se još 

riješiti Hercegovaca i “sita Bosna”. 

Kamo će bošnjačke izbjeglice? 

Evo, imam novu ideju, neka ih se proglasi “bošnjačkim katolicima”. To bi bilo 

originalno kao i “zeleni džihad”. Naravno, ima Roby i dobrih ideja. Umjesto da 

se Hrvati u BiH približavaju dinosaurusima kao što je Dodik, trebaju se približiti 

Komšiću i Izetbegoviću. Evo nama tada građanske države BiH. K’o što je 

Švicarska. Ili Turska. Nije naučna fantastika da bi u “građanskoj” BiH opet mogao 

planuti neki rat koji će naravno izazvati “najmnogobrojniji” – Hrvati. U prošlom 

su ratu Srbi napali Bosnu, izgubili rat i dobili 49 posto BiH. Hrvati su dobili rat, 
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a izgubili pola stanovništva te postali mala enklava koja smeta svima. I na 

kraju, nakon play offa, tko će kamo bježati? 1992. godine Bošnjaci su bježali k 

“agresorima”, tj. u RH. Njih preko pola milijuna. Teoretski, ako opet plane, a 

ovaj puta Dodig i Vućić pobijede, kamo će bošnjačke izbjeglice? Presedanski 

gledajući – valjda u Srbiju. E, tu sam vas čekao. Neće! Opet će oni doći u 

Hrvatsku. Po svemu sudeći, izgleda da smo mi njihovi najdraži okupatori. 

Izvršni direktor HHO-a jednom je prilikom izjavio u emisiji Nedjeljom U2 kako 

su zadnje vrijeme sve manje ugrožena prava Srba, a sve više prava Hrvata, što je 

dokaz poboljšanja stanja. 

Nova vijest o koroni. Liječnici su u štrajku obustavili sve operacije koje im nisu 

životno važne. Ne ispuni li im vlada zahtjeve, nastavljaju štrajk do posljednjeg 

pacijenta. 

Hrvati su nedavno slavili dan neovisnosti ovisno o mogućnostima. U Splitu i 

Zagrebu lete automobili u zrak, pale se stanovi i garaže, a Marko Francišković u 

Remetincu, u pastoralnoj tišini, čeka, kao što se čekao Godota, da mu se riješi 

žalba na pritvor zbog poticanja na terorizam. 

Evo jedna korisna Božićna poruka: “Ljudi, družite se, samo pazite što pričate. 

Bauk terorizma kruži Hrvatskom!” 

Grupa glumaca HNK navodno je odbila gostovati u Beogradu. Razlog? Suvišno 

je da ondje glumataju i klanjaju se kad to puno uspješnije izvode naši političari i 

javni djelatnici kao Boris Dežulović, Vedrana Rudan, Ante Tomić, Miljenko 

Jergović, Branimir Pofuk, Hrvoje Klasić, Tvrtko Jakovina…. 

Mogu, ali ne moraju! 

Tomislav Krasnec javlja iz Bruxellesa: “Kraj drugovi! ESLJP: Države mogu 

zabraniti komuniste“. Odmah upada u oči – mogu, ali ne moraju! Demokracija je 

velika stvar, ali obično ima malu vrijednost. Kako zabraniti naše kripto-komuniste 

po ljevičarskim redakcijama? Kako zabraniti naše profesore povijesti na 

filozofskim faksevima? Kako zabraniti sve one likove koji se busaju u prsa 

junačka kako im je Tito najveći hrvatski državnik svih vremena? Kako zabraniti 

one nevladine udruge koje, sišući našu hrvatsku lovu, stalno pljuju po nama? 

Kasno drugovi iz ESLJP-a! Za drugog su dunje žute… 

Dobro je da su Hrvateki zdušno prihvatili ideju o uvođenju eura. Kad se 

preračunaju kune u euriće, mnogi će, koji danas duguju stotine tisuća kuna, uskoro 

dugovati tek nekoliko tisuća eura… 

Nakon što je policija obradila osumnjičenog za silovanje, žrtva ga nije prepoznala. 

Zvonimir Hodak / direktno.hr 

  

https://kamenjar.com/esljp-drzave-mogu-zabraniti-komuniste/
https://kamenjar.com/esljp-drzave-mogu-zabraniti-komuniste/
https://direktno.hr/kolumne/vec-dulje-vrijeme-slusam-podbadanja-kako-sam-milanovicev-navijac-no-sada-je-napravio-poprilican-kiks-254411/
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PROŠLA JE ‘NEZABORAVNA’ 2021. GODINA. DA I 

HOĆEMO NE MOŽEMO JE ZABORAVITI 
 
03/01/2022 

 

Prošla je “nezaboravna” 2021. godina. Da i hoćemo ne možemo je zaboraviti. 

Barem ne odmah. Svijet se mijenja pa i mi sa svijetom. To nam, s obzirom na naše 

legendarno poltronstvo, i nije neki poseban problem. Mi Hrvateki se volimo 

ponašati prema onoj staroj: kud’ svi Turci tud’ i ćelavi Mujo! Stoga, nek’ vam je 

svima sretna nova, 2022. godina!!! 

Na površinu je isplivala informacija da je četiri-pet EU članica na čelo stožera u 

borbi protiv korona virusa imenovalo kompetentne ljude – generale. Pitanje je 

mijenja li se svijet odnosno “ceo svet” na bolje ili na gore? Nekako sam 

skeptičan… Čitam biografiju Winstona Churchilla koju je napisao današnji 

premijer Boris Johnson. Winston je 1917. godine podupro zahtjev da žene starije 

od 30 godina dobiju pravo glasa. Za ono vrijeme čak donekle i hrabro. Koliko 

znam, u našem Saboru nema saborske zastupnice mlađe od trideset godina. 

Zamislite sad da netko nadobudan ili ludo hrabar, po uzoru na Winstona, predloži 

nešto slično kod nas…?! No, dobro, ono su bila neka davno preživjela vremena 

kad su se žene tek borile za svoja prava. Danas, mi imamo posebne udruge kao 

naše Ba.Be. koje brinu da žene budu sretne i zadovoljne. 

Ukratko, vremena se mijenjaju, ali i ljudi. Ali – ne svi. Da su 1917. godine 

postojale današnje “udruge za ljudska prava”, kao npr.: opet naše B.a. B.e, od 

starog Winstona ostala bi samo cigara, a možda ni to. Ne mijenja se, recimo, ni 

Dragoslav Bokan. To je naš komšija, “intelektualni” vožd “Belih orlova”, heroj 

za naše orjunaše, režiser, književnik, kolumnist, komunist, publicist. Gledam 

ponedjeljkom srpsku TV-Happy. Gost je bio baš drug Bokan. Tema veliki srpski 

knez Miloš Obrenović. Bokan tvrdi kako bez genijalnog Miloša nikada ne bi bilo 

ni Hrvatske ni Slovenije. Voditelj Milomir Marić upozorava Bokana da je sve to“ 

lepo“, ali da je veliki, genijalni reformator bio nepismen. 

Bokan, pomalo uvrijeđen, odmah pronalazi spreman odgovor: “To je tačno, ali on 

je zato redovno postio”. I emisija ide dalje, a Bokan nastavlja sipati gluposti, i to 

nezaustavljivo. Bokan se poziva na nekog Višnjića koji je navodno opisao što je 

sve knez Miloš uradio za Hrvatsku i Sloveniju. Obračunao se sa spahijama, 

dahijama, siledžijama… Opisuje kakve je sve fantastične građevine digao u 

Beogradu, da bi na kraju priznao kako je nesretni Višnjić bio slijep od rođenja. I 

sad se neki pitaju kakve blage veze ima Bokan, Višnjić, TV. Happy s mojom 

kolumnom? Možda griješim, ali ima. Kako je moguće da su pred nekih sto godina 

Hrvateki k’o guske odgegali u takvu maglu uz jasno Radićevo upozorenje? Razni 

Bokani i Višnjići su za nas genijalci. Oni nam “prodaju” nepismenog kneza i 

slijepog istoričara koji su nam navodno dali državu. To su vječiti “mirotvorci” 

koji su izazvali Prvi svjetski rat, vodili Balkanske ratove, izazvali Domovinski rat, 

a danas objavljuju slike Pavelića i Hitlera kako bi stalno hranili povijesnu epizodu 
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da je NDH bila nacistička država. Međutim, nikada ne objavljuju niti se pozivaju 

na slike kneza Pavla i Hitlera u vožnji Berlinom. 

Netko bi rekao kako oni samo bolje od nas znaju politički blefirati i propagirati 

svoje ciljeve. Tko je nama kriv što to radimo slabo ili nikako. Slažem se. Međutim, 

neka mi netko objasni našu orjunu, Antu Tomića, Vedranu Rudan, Miljenka 

Jergovića, Igora Mandića, Branimira Pofuka i gomile predratnih i današnjih 

jugo-nostalgičara koji dahću, k’o da su na respiratoru kad se spomene Juga, Titov 

trg u Zagrebu, bratstvo i jedinstvo, Kumrovec. Dobro ih razumiju tek oni naši 

povjesničari koji su odlazili doktorirati noviju hrvatsku povijest u Beograd! 

Suosjećaju s njima i “medijski jugovići” u Jutarnjem, Večernjem, Slobodanki, na 

N1, RTL-u, TV Novoj, HRT-u… Sjetite se samo Stankovića i njegovih četrnaest 

godina vođenja emisije “Nedjeljom u 2”. 

Ne može se isključiti ni cijeli jedan ešalon lovaca u našim medijskim kućama 

kojima je prioritetan zadatak lov na preživjele ustaše i nove generacije ustaša. 

Podržavaju koliko god mogu davno preživjeli mit od skoro milijun žrtava u 

Jasenovcu samo kako bi održavali živim za nove generacije i pred svijetom mit o 

kolektivnoj krivnji hrvatskog naroda za genocid Srba, Židova i Roma u Drugom 

svjetskom ratu. Tako ne treba čuditi kad se kod nas i dan danas, više od 

sedamdeset godina nakon II. svjetskog rata, komemoriraju mjesta “likvidiranih”, 

a da na takvim mjestima nikada nisu bila provedena bilo kakva forenzična 

istraživanja, niti su nađeni kosturi, ostaci leševa ili drugi materijalni dokazi. 

Hrvateki puše takve fore. Tako se samo Hrvatekima može sedam desetljeća lagati 

i manipulirati ih. Sve to je počelo još u bivšoj Jugi, ali se nastavlja i danas. Na 

primjer, ja sam u pučkoj školi učio o sedam stotina tisuća pobijenih u Jasenovcu, 

ali ni slovca o pet stotina tisuća pobijenih na Križnom putu i o Hudoj jami te 

ostalim jametinama. 

(Anti)fašisti su opet digli glave. Slušam na radiju kako je Viktor Gotovac siguran 

da se u Zagrebu vraća trg ratnog zločinca. Ne bih se začudio da čujem kako je 

Turistička zajednica Zagreba već krenula s osmišljavanjem nove rute “Walk with 

Tito”. Možda bi ruta mogla početi obilaskom Golog otoka, proći zatvorima u 

kojima su tavorili proljećari i drugi hrvatski nacionalisti, a završiti obilaskom svih 

mjesta u kojima je Udba ubijala hrvatske emigrante. Sad bi se negdje Bokan 

“smejao” i mislio si: oni će da rehabilituju Maršala k’o mi Dražu. 

Dok se Turistička zajednica tek domišljala kako uvesti novu gradsku turističku 

rutu “Walk With Tito”, stigla je presuda ESLJP da se EU države moraju 

distancirati od bivših komunista. Bokan i društvo grohotom se “smeju” toj 

“čudnoj” presudi, a na fejsu se pojavila slika Voleka i Boleka tj. Klasića i 

Goldsteina koji onako od srca iskazuju svoje hrvatsko domoljublje. 

Bokan i ekipa iz Happya i su sretni. Bivša novinarka HRT-a Mašenka 

Vukadinović okupila je birano društvo na hrvatskoj N1 televiziji. Naivniji su 

pomislili, s obzirom na progresivnost i fanatičnu sklonost istini N1 televizije, da 

će naša Mašenka propitati naša dva “istoričara” što misle o aferi seksualnog 

uznemiravanja na Odsjeku za povijest Filozofskog fakasa. No, Mašenka je imala 

pametnijeg posla. Nju zanima Jasenovac. Hrvoje Klasić zna za 80.000 tisuća 
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ubijenih, ali je siguran kako je bilo i više. Za manje ne zna. Zna toliko da se može 

prijaviti za kviz “Tko želi biti milijunaš…” i odnijeti gaće na štapu. Ali zato zna 

dignuti od HRT-a lovu i snimiti 12 epizoda o NDH. Mašenkini su gosti ispalili 

potpuno novi arsenal svojih umotvorina prema ovoj našoj kakvoj-takvoj državi. 

Zgražavali su se nad komemoracijom u Bleiburgu, a Crkvu optužili da brani bl. 

Alojzija Stepinca koji je zapravo bio zločinac. Oni prosto “ne mogu da veruju” 

kako je Crkva slijepa. Potom su se oborili na famozni pozdrav ZDS, a ljuti su bili 

i na hrvatsku kinematografiju zbog filma “Gospa u Međugorju”. 

Nije im jasno “tko to tamo peva”, možda je to Thompson… Uglavnom, sve što su 

pričali Mašenki nije ništa drugo doli stara ofucana kriptokomunistička priča. 

Revizionizam, hrvatsko neoustaško društvo i Hrvatska kao ustašofilija. Sve 

strahote Drugog svjetskog rata naš Hrvojica Klasić metaforički je stisnuo u 

Ahmiće. Goldi je bio iskren: “Kosor i Sanader su bili na izrazito antifašističkim 

pozicijama…” Nisam do kraja shvatio. Znači li to da su antifašisti bili sposobni 

k’o Jaca i pošteni k’o Sanader? Ili su Jaca i Sanader antifašisti jer su bili 

nesposobni ili skloni mlažnjavanju love? Goldija inače strašno muči dilema tko je 

bio na pravoj, a tko na krivoj strani. Nakon svojih cjeloživotnih istoričarskih 

istraživanja, napokon je ipak dokučio kako “Hrvati nisu bili ustaše”. Za 

Trešnjevčane (one koji žive na Trešnjevci, kvartu u Zagrebu), odakle je valjda i 

on potekao, tvrdi da su bili anti-ustaški kvart. Mene, koji sam također odrastao na 

Trešnjevci, to je osobito razveselilo. 

Crvena Trešnjevka ili crvena trešnja. Vražji su ti naši povjesničari! Dobro je 

vrhunski cinik Oscar Wilde napisao: “Povjesničar je osoba koja će do najsitnijih 

detalja opisati događaj koji se nikada nije dogodio”. Na kraju ove priče pitanje 

Goldiju: koga su to onda pobili partizani 1945-50. godine i tko su onda bili Hrvati? 

Možda su ustaše bili samo Hercegovci, Ličani, Imoćani iz Širokog Brijega, 

Slavonci…? Dobro, nije Goldi demograf da sve zna. Uostalom, uskoro će se 

udobno smjestiti u neko veleposlanstvo u svijetu pa će imati vremena razmišljati 

o kvaki 22: tko su bili onih oko 500 tisuća pobijenih od 1945. godine pa do 1950. 

godine bez suda i optužnica. Možda su ipak i oni bili Hrvati. Poslije tog razdoblja 

u Jugi je zavladala čista idila. Naime, te 1950. godine bio je osnovan Goli otok. 

Važno je zapamtiti iz mudrog zborenja našeg Goldija kod Mašenke kako su za 

njega samo partizani bili na pravoj strani. Čak i na Golom otoku. 

Po nekim informacijama u Kumrovcu se otvara restoran “Tito”. Red za 

rezervaciju čekat će se u “četveroredu”. Jelovnik osmislio glavni kuhar Viktor 

Gotovac. 

Sviđa mi se novogodišnja čestitka Hrvatskog tjednika iz Zadra: “Ludilo se 

nastavlja”. Nastavlja se teror s beskonačnim dozama cjepiva i covid 

propusnicama, teror Pupovca, LGBT skupina, parazitskih nevladinih udruga, tzv. 

antifašista, hrvatskih Jugoslovena, petokolonaša, HAVC-a medija… Ali 

pobijediti će na kraju Bog i Hrvati. Barem se nadam… 

Poremećaji zdrave logike se nižu gdje se god okreneš. Predsjednik države je 

izjavio da je Marko Francišković idiot. Čim je to čuo, Plenki ga je odmah 

zatvorio. 
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U stara dobra vremena ni Osmanlije nisu zatvarale idiote. Mogli su govoriti što 

su htjeli …. 

Udarna igla Jutarnjeg je bez sumnje Robert Bajruši. Taj ruši sve pred sobom. U 

svom sirovom “Akcentu”, onako u stilu pok. Ive Pukanića, “kidiše” na Zokia 

Milanovića. “Kako je spriječen sukob ‘janjičara’ i Počasne bojne”. Lijepo je i za 

pohvaliti kad objektivni novinar, gonjen svojim rijetko bogatim i raskošnim 

antitalentom, uzme pendrek u ruke i udara sve oko sebe. Ako je u blizini 

predsjednik Republike Hrvatske, tim bolje. Za njega ne vrijede metafore. On je, 

k’o Puki nekada, čekao u zasjedi da doživi kako “janjičari” opsjedaju i stišću 

Počasnu bojnu. Na čelu “Počasne” je Milanović koji “u verbalnim istupima lupa 

k’o maksim po diviziji. Taj verbalni diskurs se sviđa jednom dijelu lijevih i desnih 

birača (?!). Ali i njima će, nakon nekog vremena, postati jasno da je Milanovićeva 

glasnost, kad se ogoli, mlaćenje prazne slame” mudruje Bajruši. Treba dobro 

razumjeti stil, sintaksu i “rafiniranost” ovog teksta da bi se shvatila navijačka 

rafiniranost onoga što naš Roby poručuje Zoranu Milanoviću. On je prava slika i 

prilika naše lijeve novinarske falange. Kako bi rekao Trocky -“intelektualni 

proleteri”. 

Nedavno se navodno postavilo pitanje na jednom simpoziju treba li državni 

službenik plaćati sindikalnu članarinu i od onog dijela prihoda koji je stekao tako 

što je primio mito? 

“Treba, ako je pošten” glasio je odgovor! 

Oni koji pišu na fejsu čvrsto su na zemlji. “Don’t look up”! Fejsovci ironično 

komentiraju komet od 10 kilometara koji je projurio pokraj zemlje. “Neka samo 

tresne u zemlju. Ona je ionako samo ravna ploča”. Realisti na fejsu tvrde da su 

prošle godine ostvarili sve što su sebi zacrtali, a to je ništa. Kad si postaviš realne 

ciljeve, uspjeh je zagarantiran! 

Zato oni s maštom i imaginacijom već vide što nas čeka 1. siječnja 2032. godine. 

Npr.: Aleksandar Vučić će dobiti Nobelovu nagradu za mir. Hrvateki će i dalje 

masovno protestirati, osobito zbog inflacije i porasta svih cijena. Na Trgu 

maršala Tita i ispod kipa Bana Jelačića uredovat će ‘narodna milicija’. 

Predsjednica RH bit će Maja Šuput koja će poslati predsjedniku Švedske Zlatanu 

Ibrahimoviću prosvjednu notu u D-molu. Dana 25. svibnja 2032. godine na 

proslavi Dana mladosti u Splitu gradonačelnik Boris Dežulović najavit će skoro 

preimenovanje Rive u Šetalište J. B. Tita. Delegaciju još živih splitskih antifašista 

na čelu sa Željkom Kerumom primit će predsjednica Maja Šuput. S njom će biti 

njen treći suprug Joža Manolić s djecom Bloom, Doom i Gloom. Predsjednik 

Stožera civilne zaštite Mladen Grdović preporučit će suzdržanu proslavu 

Hajdukove desete titule prvaka Hrvatske za redom i pritom će pozvati sve da se 

cijepe dvadesetom dozom boostera jer je još uvijek aktivni znanstvenik Ivan Đikić 

otkrio da ta doza smanjuje opasnost od zaraze trideset i petog soja kovida za 0, 

001 posto. Na svečanoj proslavi u Banskim dvorima bit će proglašen milijunti 

branitelj A. Žižek, rođen 1999. godine u Rogaškoj Slatini. Gradonačelnik 

Tomašević svečano će najaviti ponovno aktiviranje akcije ‘Roditelj-odgajatelj’, 
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ali tako što će svaka obitelj biti nagrađena posebnim bonusom od 250 kuna za 

svako dvanaesto, muško dijete. Odlično! Samo tko će to doživjeti? 

Winston Churchill je jednom objasnio: “Osobno sam uvijek bio spreman učiti, 

premda nikada nisam volio da me podučavaju”. 

 

Zvonimir Hodak/Direktno.hr 

 

  

http://direktno.hr/
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DRUGOVI IZ DORH-A TREBALI BI KONAČNO 

PORAZGOVARATI S PUPOVCEM 
 
17/01/2022 

 
Slavko Goldstein je ne tako davno napisao knjigu s obećavajućim naslovom 

“1941. – godina koja se vraća”. Slavko je u međuvremenu otišao, a 1941. godina 

se još nije vratila. Po svemu sudeći nikada ni neće. Na 624 stranice taj “neustrašivi 

intelektualac” opisao nam je kakvo je “moralno i intelektualno potonuće” nastalo 

“dolaskom ustaša na vlast u novoj hrvatskoj državi”. 

Zanimljiv detalj se dogodio u Madridu kada je Slavek prezentirao knjigu. Na 

pitanje kako on kao hrvatski pisac može… Tada je Slavek odgovorio da on nije 

hrvatski nego jugoslavenski pisac. I time je bilo sve rečeno. Barem meni… Ako 

je nastankom hrvatske države nastalo 2moralno i intelektualno potonuće zbog 

dolaska ustaša na vlast…”, koja je onda “intelektualna i moralna renesansa” 

nastala dolaskom partizana na vlast 1945. godine? Moš’ mislit’! Jedna partija, 

jedan doživotni predsjednik, jedna OZNA, jedna UDBA, jedan Goli otok, 1750 

jama punih kostiju onih koji su pridonijeli “moralnom i intelektualnom potonuću” 

jer su sanjali samostalnu hrvatsku državu. No, dobro… Slavko je otišao, a stranka 

kojoj je pripadao se raspala! A 1941. godina ostat će u sjećanju ljudi samo kao 

metafora za jedan od mnogih ranijih pokušaja da Hrvati napokon dođu do svoje 

države. 

Međutim, dobro se s vremena na vrijeme prisjetiti dobričine Slaveka, naročito 

sada kad su se pojavile nove paradigme i to u državi u kojoj je Slavko Goldstein 

rođen – u BiH. Baš me zanima hoće li itko napisati knjigu s parafrazirajućim 

naslovom. “1991. – godina koja se vraća”? 

Gledam neki dan na TV-u proslavu tzv. Dana Republike Srpske s mimohodom 

crvenih beretki, postrojbi u maskirnim uniformama i oduševljeni narod koji im 

plješće i pjeva “Naša sela, Amerika cela…” Govornici, kao i obično, nadahnuti i 

talentirani, veličaju ulogu srpskog naroda i kliču da nije osnovana Republika 

Srpska opet bi došlo do “moralnog i intelektualnog potonuća”, opet bi proradio 

Jasenovac…. Kako da mi ovdje u Hrvatskoj napokon međusobno “završimo” s 

Drugim svjetskim ratom i okrenemo se budućnosti kad nas koalicijski partner 

vladajućeg HDZ-a SDSS, na čelu s Pupovcem, stalno vraća u to doba. Oni se 

nikako ne mogu riješiti ustaša, Jasenovca, lamentiranja oko svojih žrtava, gubitaka 

teritorija…. 

Srbi su u Australiji doživjeli ‘teniski genocid’ 

Ovo zadnje je još jedna prijesna laž jer je Srbija nakon raspada Juge zadržala 

Vojvodinu, nedavno je vratila pod svoju “kapu” i Crnu Goru te sad užurbano radi 

na “prisajedinjenju” Republike Srpske. Valjda je zato u Banja Luci na proslavi 

bio i srpski državni vrh. Gdje će se zaustaviti ti nezajažljivi teritorijalni apetiti? 

Možda u Australiji gdje trenutno proživljavaju “teniski genocid”. 

Međutim, mi Hrvateki se ne bi šteli u to mešati. Poslali smo Pupovca, člana 

vladajuće koalicije na proslavu, a kad je to izazvalo opravdani gnjev javnosti, čak 
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i ljevičarskih medija, onda je vlast mudro promucala kako je on tamo bio samo 

kao predsjednik svoje stranke. Čovjek sam otišao, sam se ubio. Onako, malo na 

izlet da se odmori. Pupovac pak tvrdi da je tamo sjedio samo k’o – gledatelj iliti 

navijač. Vladajući nisu ni riječju osudili to njegovu glumu, pa za njihovo 

amatersko glumatanje očekujem da dobiju Večernjakovu Ružu. I na kraju ove 

teme još jedna dobra vijest. Milorad Pupovac je bio jedini političar iz neke EU 

države koji je nazočio četničkom derneku u Banja Luci. 

Uglavnom, sada, nakon Banja Luke, imamo u ringu “srpski svet” i “hrvatsku 

šutnju”. Pobjednik? Uz “neutralnog” Pupovca i ženstvenu srpsku premijerku, zna 

se! Na pitanje nekih “hrabrijih” novinara zašto je išao na proslavu dana koji je 

Ustavni sud BiH proglasio neustavnim, Milorad se malo zamislio i navodno 

odgovorio: a što vi radite s migrantima na granici? Pametnom dosta! Možda 

nekima, kojima je politika “zadnja rupa” na svirali, nije najjasnije zašto se digla 

tolika buka oko Dodika, Ustavnog suda BiH, srpskog sveta… sve je to samo 

kasaba i čevapi, kažu. Malo morgen! Postoji u SAD-u Vijeće za inozemne odnose 

(Council on Foreign Relations ), osnovano prije stotinjak godina i specijalizirano 

za interese SAD-a u svijetu. Po njihovoj najnovijoj analizi BiH je po rizičnosti 

rame uz rame sa Somalijom, Etiopijom, Sudanom, Armenijom, Azerbajdžanom, 

Kamerunom, Mjanmarom…. Tu nema mirnog sna ni famozne šutnje… 

Dodikove beretke prijetnja su Zagrebu 

Tim više što je “mirovnjacima” iz Banja Luke Zagreb tako reći na dlanu. Udaljen 

samo 187 kilometara tako da ga Dodikove beretke mogu dosegnuti ne samo 

raketama srednjeg dometa nego i sofisticiranim oružjem. Nevažno, je li srpskim 

ili ruskim. Ako se u BiH stvarno jednom ozbiljno zakuha i krene rat, Republika 

Srpska može za trenutak pretvoriti u prah i pepel novo “moralno i intelektualno 

potonuće.” I zato sa zanimanjem očekujem da naši “istoričari” Hrvoje Klasić, 

Tvrtko Jakovina i Ivo Goldstein na vrijeme upozore demokratsku javnost na 

“opću opasnost” povratka godine 1991. Ako se ne trgnemo na vrijeme, svašta je 

moguće. Pogledajte samo što australske ustaše uradiše Novaku Đokoviću? 

Gledam Marićevu ćirilicu i Nika Pilića. Nik je dojurio u Beograd da nam detaljno 

objasni događaj o kome inače nema pojma. Vizne i australske emigracijske 

zakone i šikaniranje njegovog tenisera. Zanimljivo kako danas više nema ni slovca 

u našim medijima o nesretnom Splićaninu koji je nestao iz kluba “Gotik”. Valjda 

zato jer se nije na vrijeme izjasnio o mogućem protjerivanju klokana iz 

beogradskog ZOO-a u Australiju kao mjere retorzije. Naime, kaj! Imperija uvijek 

uzvraća udarac. 

koji je nestao iz kluba “Gotik”. Valjda zato jer se nije na vrijeme izjasnio o 

mogućem protjerivanju klokana iz beogradskog ZOO-a u Australiju kao mjere 

retorzije. Naime, kaj! Imperija uvijek uzvraća udarac. 

Saga sa Đoletom i Australcima napokon je završila. Australske “ustaše” odbile su 

kompromis da Đoković igra na turniru dok sud rješava važi li mu viza ili ne zbog 

necijepljenja. Da je australsko pravosuđe “djelotvorno” kao naše, rješavalo bi 

Đolin predmet bar toliko dugo da on stigne igrati na tom turniru još nekoliko 
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godina. Ovako, Đokovićevim odvjetnicima nije preostalo drugo nego predložiti 

da nastavi igrati od kuće…! 

Međutim, saga s Pupovcem još traje. Nakon što je jasno, iskreno i energično 

objasnio da on tamo “nije do’šo” kao član parlamentarne koalicije nego zbog 

normalne “ljudske znatiželje” vidjeti je li kucnuo čas. No, o jednom drugom 

događaju Pupovac muči i čkomi. Dogodio se također u Banja Luci. Tamo je, 

naime, podignuta spomen ploča njihovom “heroju” i majoru JNA Milanu Tepiću. 

Milan se u Domovinskom ratu istaknuo “izvanvremenskim podvigom”. 

Gradonačelnik Banja Luke Draško Stanivuković ga glorificira jer se 1991. 

godine raznio zajedno sa skladištem vojarne u Bjelovaru u kojoj je bilo 170 tona 

eksploziva. Tako je zavio u crno jedanaest bjelovarskih obitelji. Sad se još samo 

čeka da ga Porfirije proglasi svecem. Osim spomenika u Banja Luci, Milanče je 

dobio i ulicu u Beogradu. Za to vrijeme su u Zagrebu kukavički obrisali mural 

generala Praljka. O toj sramnoj spomen ploči, bila ona šper ploča ili nadgrobna 

ploča, trebali bi s Pupovcem porazgovarati drugovi iz DORH-a. Naravno, samo 

ako naše drago i popularno tužilaštvo ne smatra kako je to “lični” problem običnog 

zastupnika u Hrvatskom saboru. Nadam se da DORH ne misli kako je 

sudjelovanje u glorificiranju ratnih zločinaca tek privatni problem hrvatskih 

saborskih zastupnika. Ako se sve to po dobrom starom običaju zataška da ne bi 

remetili dobre odnose s predsjednikom stranke najbrojnije manjine, onda znate – 

na djelu je opet legendarno hrvatsko poltronstvo… 

Srbija se opasno naljutila. Đole mora kući, “Stidi se Australijo, kakva sramota! 

Ova bruka živjet će dovijeka”. Jedina utjeha pristigla im je s Europskog prvenstva 

u rukometu gdje su izgubili od Hrvatske samo s tri razlike. Naravno, stigla im je 

odmah i podrška “teniserke” Vedrane Rudan.. Eto, bar nešto. Na Europskom 

prvenstvu pogodio ih je još jedan šok. Indeks ima ekskluzivu: “Hrvatski navijači 

pred utakmicu sa Srbijim nose šal na kojem piše ‘Za dom spremni’. Indexovci 

tako “drukaju” ustašlije koje su se ubacili u rukomet. Valjda su se nadali snimiti 

šal na kome bi pisalo: ‘Za doma spremni’. E, tu su se nasanjkali. 

Na fejsu tvrde da je ćelav muškarac isto kao i muškarac s kosom, samo što nema 

kosu! 

SPC ne odustaje od običaja da svi jedu istom žlicom! 

Sve se mijenja osim trajne “ondulacije”, kažu Ličani. Radovan Karadžić, 

doživotno osuđeni haški ratni zločinac, autor genocida u Srebrenici, objavljuje iz 

zatvora u beogradskim Večernjim novostima tekst kojim, u deseteračkom stilu, 

uspoređuje Srbe sa Židovima. Jadni, progonjeni, napaćeni, raseljeni, ali 

nepobjedivi. Naravno, ne spominje famozni “Judenfrei” brzojav Hitleru Milana 

Nedića i njegovu “kombi” plinsku komoru. To nije tema za Indeks, on je osjetljiv 

samo na ZDS i o tome piše. Svatko ima svoje fiksacije kojih se ne može osloboditi. 

Tako, recimo, SPC ne odustaje od običaja da svi jedu istom žlicom mada 

pandemija korona virusa divlja, a Indeks ne odustaje od ZDS-a. Srećom od ZDS-

a ne odustaje ni 70 posto Hrvata. 
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Jeste li ikada na lijevim portalima pročitali istinu o narodnom “heroju” Milanu 

Tepiću? Niste! Oni radije recikliraju Juru Francetića, oklopne jedinice 

sastavljene od fratara iz Širokog Brijega, ustašku uporabu pozdrava ZDS… Sretno 

vam drugovi i drugarice.. 

Nakon navodne legendarne Tuđmanove salvete s podjelom Bosne, Indeks se 

navodno sprema objaviti još tristo Tuđmanovih salveta s podjelom svih ostalih 

zemalja svijeta. 

Ovih se dana slavi trideseta obljetnica međunarodnog priznanja RH. Malo se ljudi 

sjeća koliko je važnu ulogu u poticanju priznanja Hrvatske odigrao Vatikan koji 

nas je među prvima priznao. Spokojan sam i sretan što u to vrijeme nije Papa bio 

današnji naš Franjo jer, koliko nam je sklon, tada bi nas Vatikan vjerojatno priznao 

među zadnjima. On bi se prije priznanja savjetovao sa srpskim patrijarhom da 

bude siguran kako neće narušiti odnose s pravoslavnim crkvama. A Porfirije 

sigurno ne bi tako lako dao zeleno svijetlo. 

Sjećam se idiličnih vremena kad je Papi u Vatikan došao u posjet tadašnji 

popularni predsjednik Stipe Mesić. Navodno je Papi bio oštro zamjerio dobre 

odnose Svete Stolice s pok. Franjom Tuđmanom. Na to je navodno Papa od 

Mesića zatražio oprost! 

Pred nekih pedeset godina, u veljači 1972. godine, uhićeni su bili čelnici 

Hrvatskog proljeća Franjo Tuđman, Marko Veselica, Vlado Gotovac, Šime 

Đodan, Hrvoje Šošić, Vlatko Pavletić, Ante Glibota, Jozo Ivičević… Oko 150 

tisuća ljudi je izgubilo je posao i/ili slobodu. Živi su još uglavnom samo preživjeli 

studenti. Ne kažem da tim prvim vjesnicima današnje samostalne Hrvatske nije 

zadnjih tjedana prošle godine bilo posvećeno dosta prostora. Jest i zaslužili su jer 

su odslužili svoje. 

Propustili smo priliku za lustraciju… 

Zanimljivo je, međutim, kako nije bila posvećena nikakva osobita pažnja onim 

zadojenim komunjarama koje su radili spiskove za rušenje Hrvatskog proljeća kao 

i uhićivanja te progon proljećara. Zašto ne spomenuti imenom one koji su 

“drukali” ljude, svjedočili protiv njih, otpuštali ih s posla, uhićivali, sudili im, 

politički ih progonili… Neki su i danas još živi. Nakon 1995. godine propuštena 

je prilika da ih se sve lustrira. Danas ih se može samo još ilustrirati – i to slikama 

u boji. Uglavnom, mnogi su u našoj teško izborenoj državi promakli ispod radara. 

Što više, mnogi su se ušančili kao “ugledni” komentatori na raznim lijevim 

televizijama i u dnevnim novinama. 

Milan Ivkošić, jedan od sad već doajena borbe za današnju državu, hladno i 

cinično zaključuje: “Rat na bojištu je dobiven, ali nije dobiven i protiv 

jugoslavenske Hrvatske”. Nakon što smo 5. kolovoza 1995. godine “genocidno” 

ispratili na traktorima okupatore, ubojice i razne šoviniste, Ivkošić konstatira kako 

“danas opet bar pola Vlade čine mladi ‘komunisti’ iz bivše države”. Dio 

represivnog aparata je prešao Tuđmanu, a oni su i danas etablirani suci, državni 

odvjetnici, dužnosnici obavještajnih i tajnih službi… Niz nekadašnjih ideoloških 

egzekutora i danas je u upravljačkim strukturama Hrvatske. 



316                     ZVONIMIR HODAK, THOMPSON I ZDS  

 
 
Danas mi je netko poslao video na kome moj branjenik Marko Francisković drži 

govor na Trgu bana Jelačića. Citiram samo što kraće mogu: “Molim vas samo bez 

izgreda, bez sukoba s bilo kim, mirno se raziđite…” Eto, nakon takvih riječi, 

Marko je danas u istražnom zatvoru zbog kaznenog djela iz članka 99. KZH, to 

jest podstrekavanja na terorizam. Jel’ se to vraća 1972. godina? A Slavko 

Goldstein sjetio se samo 1941. Što je godina davnija to komunjare memorija bolje 

služi. 

Nedavno mi je jedan tip potpuno ozbiljno rekao: “Zanimljivo što je fotografija 

starija, ja na njoj izgledam mlađe”. Stvarno zanimljivo! 

 

Autor/Zvonimir Hodak/direktno.hr 

  

http://direktno.hr/
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POLAKO I TIHO SE VRAĆA ’91… 
 
31/01/2022 

 
Redovno kupujem i čitam “Hrvatski tjednik” iz Zadra. Osim donekle 

“Dnevno.hr”, svi naši tjednici mogu se svrstati u ofucanu i otužnu kolonu 

tiskovina na čelu koje na bijelom konju jaše naš slavni maršal Josip Broz Tito. 

Sve su to tiskovine koje se još nisu oslobodile jačeg ili blažeg jugo-komunizma 

na čelu kojeg se šepure ideje ratnog zločinca kojeg su povjesničari smjestili na 

sjajno deseto mjesto. 

Ivica Marijačić s Hrvatskim tjednikom, a napose sa svojim uvodničkim 

analitičkim člancima, dugo diže tlak našim bivšim i sadašnjim drugovima. Piše 

destiliranu istinu, demaskira jugo-nostalgičare i bivše četnike koji su se 5. 

kolovoza 1995. godine u roku odmah presvukli i obrijali. Danas uglavnom žive 

od svoje prodaje svakome tko ih hoće, a jedna od njihovih glavnih aktivnosti je 

neprekidno pljuckanje po vlastitoj zemlji. 

Već i stranci koji su došli živjeti k nama u intervjuima ističu kako im je 

nevjerojatno zašto toliko Hrvata stalno kritizira i ogovara vlastitu zemlju. 

Uglavnom, protiv sam jugo-pljuvanja svega što smo postigli samo zato jer je riječ 

o Hrvatskoj. Ono što ne podnosim i protiv čega ću se uvijek boriti perom je 

primjena dvostrukih kriterija i iskorjenjivanje jugo-komunizma s ovih prostora. 

Neki tvrde da je poluprazna, neki da je polupuna, ali netko je odavno ukrao 

čašu 

Ovih dana je Ivica Marijačić osuđen na godinu dana zatvora, uvjetno na tri godine, 

jer je u svom tjedniku objavio fotku cure s njezina fejsa. Ona je navodno bila 

“brutalno” silovana od nekih mladića. Činjenice su bile na njihovoj strani i priča 

se raspala. Ona je objavila sliku na svojoj Facebook stranici, HT je to prenio i… 

Marijačić zaradio godinu zatvora. Duboka država je tako Marijačiću preko 

“pravosuđa s posebnim potrebama” uzvratila udarac. 

Pupovac može na naslovnoj stranici objaviti crtež Thompsona kojeg “drugovi i 

drugarice operišu” srpom i čekićem po glavi, a iz vrata mu curi krv. To je navodno 

“satira”. Evo, to je ilustracija jednakosti postupanja kod nas i ponašanja našeg 

pravosuđa. Hoćemo li ikada postati normalno društvo koje na jednak način tretira 

svakoga? Tko je dočeka neka piše… 

Hrvatska sve više sliči na čašu za koju neki tvrde da je poluprazna, a neki da je 

polupuna. Sad ta “mudrost” sad pada u vodu. Naime, netko je nedavno ukrao i 

čašu.  

Tramvajci su sve iznenadili 
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ZET je opet u krizi. Netko je, suprotno važećim društvenim dogovorima, 

iskoristio tramvaj br. 11 i napao naše “svetinje” i utabane “istine”. Viktor 

Gotovac je hitro reagirao i odmah predložio da se Tram 11 (prevedeno “tramvaj 

zvan čežnja”) proglasi tramvajem druga Tita. Ako “jedanajstica” slučajno ima 

prikolicu onda je treba nazvati po Titovom podoficiru “prikolica Ante Tomića”. 

Zaslužio je naš Antiša. Svojim raskošnim antitalentom pridonio je maršalovom 

mitu više od Dine Rađe. Kad smo već kod toga što bi se sve moglo nazvati po 

Titu, sviđa mi se ideja Zlatka Hasanbegovića koji predlaže gradonačelniku 

Tomaševiću “da se jedno gradsko smetlište nazove po Titu. Možda ono za 

“glomazni otpad”. 

No, hajmo sada malo pojasniti što je to uzdrmalo snažnu, samoupravnu i 

“liberalnu” Hrvatsku i njene Hrvateke. Hip-hop bend zvani “Tram 11” objavio je 

stihove koji su toliko oduševili “liberalnu” javnost da “prosto ne mogu da veruju”. 

“Leftardi” prosto ne mogu da dopuste da netko pljucka po bratstvu i jedinstvu 

naših naroda i narodnosti. Pošteni jugo-nostalgičari, orjunaši, bivši udbaši, 

kosovci i komunjare, svi su izvan sebe. 

“Tramvajci” su sve iznenadili. K’o naši rukometaši. “Nisi pazio, buraz, vlastiti 

tramvaj te pregazio”. Kontra svega. Mislili ste da možete baš sve po spisku, u istu 

nisku “Tita i Castra”,”Plenkija i Njonju”, “Danku partizanku”, “ćirilicu i Ilicu”, 

“orijunu i čunu”, “Pušiće i Balaševiće” i “bipsiće, maske i maskice”, sve 

“autografe i faktografe”? Zbrljali ste da se “novac” slobodno rimuje s “Jase-

novac”? Otprilike kao “novac” i “Pupovac”… i tako dalje… 

Mogu se žaliti gradskom vodovodu 

“Moćna” diskografska kuća Menart odrekla se nesretnih “tramvajaca” u roku 

odmah u ime “kulture otkazivanja”. “Bolje metak u glavu nego dva u turu. Lijepo 

u glavu il’ u Lepoglavu”. Evo nama opet “govora mržnje”. “Tramvajci” se sada 

mogu žaliti “gradskom vodovodu”. Tamo ih čeka Tomašević, Ivana Kekin, 

Zdenka Raukar… Tamo će se teško oprati. Sjetite se našeg Ante i nesretne kante. 

General Woo i Target sad se “k’o fol” čude, ali “demokratska” javnost ih je 

“pročitala”. 

Sve je jednostavno razjasnio prof. Dean Duda s famoznog Filozofskog faksa u 

Zagrebu. Kaže naš Dean: “Tužno je da smo došli do zabrane albuma, a da se 

prethodno u društvu stvori takva klima da je moguće da se uopće objavi”. U pravu 

je Dean, kolega naših dragih Klasića, Jakovine i Goldsteina… Zašto dopustiti 

da nešto izađe, a onda se blamirati zabranom. Demokratski je zabraniti izlaženje. 

Hvala Bogu, eto, vratio nam se i demokratski centralizam kao potres na 

Filozofskom faksu. Hajde, desničari uozbiljite se! Nemojte rastužiti profu Deana 

Dudu bez veze. Nakon Oluje, Knina, traktora, zakona o oprostu i sličnih stvari, 

hrvatska prokomunistička ljevica zaključila je da “treba biti realan i tražiti 

nemoguće”… I to su dobili. 

Na fejsu se pojavila pitalica: “Koja je razlika između besplatno i džabe? Besplatno 

ste primili cjepivo, ali džabe, pošto se i nakon toga možete zaraziti”. 
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Metličiću i Špremu samo je falio Dino Rađa 

Za nas je upravo završilo Europsko prvenstvo u rukometu. Prošli smo kako smo 

prošli. Bilo je toga i prije toga. Hrvoje Horvat ima u obitelji olimpijsko zlato. 

Bila su to neka druga vremena. Znao je kako će njegov koncept i izbor biti 

dočekan od RTL-ovih komentatora na “nož”. Ipak se pristojno odazvao u emisiju 

znajući što ga čeka. Kad ono – javna egzekucija. Jedan od inkvizitora kaže: 

“Naučit ću te nešto!”. Znam da su Metličić i Šprem imali fantastične rezultate 

kao treneri i selektori, samo se ja ne sjećam ni jednog. 

Javno ribanje Horvata bilo je neugodno za gledati. Po pristojnosti i objektivnoj 

retorici falio je još samo Dino Rađa. Nema kod “sveznadara” opravdanja što su 

igrači i selektor dobili u najgori trenutak koronu, kao i da su morali igrati igrači 

koji nisu ni sanjali da će u Mađarsku. Napokon, igrali su odlično. Šego i Karačić 

nisu ni bili na spisku. A trebali su biti. Ali javno ribanje mladog i pristojnog 

izbornika od strane onih koji sve znaju sliči na tipični hrvatski jal i onu zlu jezičinu 

koju spominju stranci koji su došli živjeti u Hrvatsku. Još je samo falio policajac 

s lisicama. Na kraju, selektor Hrvoje Horvat bio je valjda najsretniji kad je mogao 

otići s RTL-a. 

Kako ćeš prepoznati pravu priliku ako je nikad prije nisi vidio? 

Ognjen Kraus je neumoran. Radi k’o singerica. Sprema se napraviti zagrebački 

spomenik žrtvama Holokausta vrijedan 11 milijuna kuna. Čim stigne euro iznos 

će se prepoloviti. Rada Borić zna s novcem. Ona pazi na inflaciju i čeka konačni 

dogovor sa židovskom zajednicom. Prevedeno s Ognjenom Krausom. Ognjen 

malo razmišlja i šalje dimne poruke. Spomenik bi po njemu bio prihvatljiv kad bi 

ga se preimenovalo u “Spomenik žrtvama ustaškog terora ili žrtvama NDH”. 

U Srbiji su davno digli “spomenik” Milanu Nediću koji je prvi u Europi javio 

depešom Hitleru da je Srbija “Judenfrei”. To je navodno i razlog zašto je Goldi 

doktorirao hrvatsku povijest baš u Beogradu. Na izvoru… Ogija bi trebalo hitno 

imenovati okružnim javnim tužiteljem za grad Zagreb, kao što je bio njegov otac 

herojske 1945. godine, gospodar života i smrti. Ja bih tada svoju kolumnu strpljivo 

klesao u kamenu – Golog otoka. 

Ne znam zna li Ogi za “ustašku žrtvu” Jennu Lebi, Beograđanku Židovskog 

porijekla koja je ispričala vic o Titu i završila na 2,5 godišnjoj robiji na Golom 

otoku. Ispričala je “užasni vic” o tome kako je Jugoslavija pobijedila na 

međunarodnom natjecanju u uzgoju cvijeća jer je uzgojila ljubičicu bijelu od 100 

kila (aludirajući na pjesmu “druže Tito ljubičice bijela”). Kad se Ogijeva i 

Goldijeva Juga raspala, Jenna Lebi je objavila knjigu u kojoj je objavila strahote 

s Golog otoka. Ta knjiga je u Izraelu postala bestseler. Kako je Goli otok u 

Hrvatskoj, a prema Jenni Lebijinom svjedočanstvu tamo je bilo zatvoreno i dosta 

Židova, zanimljiv je ravnodušan odnos Ogija i Goldija prema patnjama zatočenih 

na tom “romantičnom” otoku. Po nekim izraelskim izvorima Goli otok je navodno 

u mnogo čemu bio čak i gori od Auschwitza. No sveti demokratski gral se i dalje 

traži. 
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Inflacija i euro dovest će do toga da nitko neće htjeti baciti ne samo svježe, 

nego ni trulo jaje 

U zadnje vrijeme kod nas niti cvjeta gospodarstvo, ni zabava, ni demografija. Ali 

zato cvjetaju zabrane. Zabrana ZDS, zabrana kune, zabrana prvog bijelog polja, 

zabrana Čavoglava (ma što god to značilo), zabrana slavljenja obljetnica Križnog 

puta i Beleiburga, zabrana javnog spominjanja Hude jame, HOS-a, NDH, zabrana 

trulih jaja, zabrana pjesme Lijepa li si…, zabrana javnih okupljanja na kojima 

“teroristi” pozivaju druge teroriste da se “u miru raziđu, da se ne tuku, ne 

sukobljavaju s policijom, da paze na red i mir…”. 

Naravno, ovo zadnje je izrekao Marko Francišković koji još i danas leži u 

Remetincu zbog podstrekavanja na terorizam, pa smo sve bliže legendarnom dobu 

kad si zbog vica na račun “ljubičice bijele” mogao otići na more, tj. na Goli otok. 

Jaja je, pak, postalo zabranjeno spominjati uz imena političara, napose ona 

pokvarena. Bojim se jedino da će inflacija i euro dovesti do toga da nitko neće 

htjeti baciti ne samo svježe, nego ni trulo jaje. 

Priča mi sa sjetom u glasu moj teniski partner prof. Žukina koji voli kad ga citiram 

u kolumnama: “Nema više kavalira k’o što je bio Stipe Mesić koji je haaškoj 

tužiteljici Carli del Ponte svako malo slao buket hrvatskih branitelja, cvijet 

hrvatskog naroda”. 

Zvonimir Despot je progledao. Napokon! Kaže Zvone: “Nema demokracije ako 

istom mjerom ne sudimo i lijevom i desnom ekstremizmu. Pred koliko godina je 

legendarni “partizan” Neno Stazić, ponosan kao pavijan kad vidi bananu, 

uskliknuo da su njegovi šlampavo obavili svoj zadatak 1945. godine? Nemoguće 

da to Despot nije pročitao. Pred koliko godina je Mile Kekin, glasom sličnim 

Porfirijevom, zanosno zapjevao: “Ja nisam vaš, od glave do pete, moji su dobili 

četrdeset pete…”? Neki su mu otpjevali “a naši su dobili devedeset pete”. Nisam 

tada čuo Zvonkecov glas protivljenja što se ne sudi istom mjerom. 

Polako i tiho se vraća devedeset i prva pa daj malo čkomi… 

Sada imamo Josipa Jagića, PR “stručnjaka” Tomaševićevog Možemo. Joža je 

umjereno-do-ekstremno usmjeren. Kad se jedan jugo-nostalgičar pohvalio na 

Twittru kako nitko nije poubijao više hrvatskih katoličkih svećenika od Hrvata 

ljevičara, naš Jožek Jagić je na to dodao: “Dobra stara vremena…” Jožek, Jožek! 

Polako i tiho se vraća devedeset i prva pa daj malo čkomi… 

Najveći frajer na hrvatskoj političkoj sceni Šokre Beljak ima imunitet za 

laprdanje. Da sve što izlaprda Šokre kaže Skejo, siguran sam da bi Škejo već 

upoznao u Remetincu Marka Franciškovića. Donio bi mu barem pisma supruge 

koja mu ih preko istražnog suca šalje, ali mu nikada ne dolaze. Nije to američka 

pošta koja još dan danas dostavlja glasove za Joe Bidena u predsjedničkim 

izborima. 

Naš Zvone Despot maše prijeteći kažiprstom: “Neće biti puna demokracija ako 

istom mjerom ne sudimo lijevom i desnom ekstremizmu”… Po ponašanju naše 

vladajuće nomenklature, umjesto pune demokracije, imat ćemo uskoro pune 
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zatvore onih koji misle desno i koji su dobili rat protiv raznih Jagića, Kekina, 

Stazića… sve dok je na snazi čl. 17. jednog starog zakona donesenog 1990. godine 

u kojem su predviđene sankcije još uvijek u njemačkim markama, a koji je 

potpuno divergentan standardima ESLJP. Pozdrav svim ministrima pravosuđa RH 

i pravosuđu s posebnim potrebama. Dok je god tako imat ćemo državu koja strepi 

od trulih jaja i Thompsonove “Lijepa li si”… 

Sve me to podsjeća na događaj kad je američka državna tajnica Madelaine 

Albright predložila da se Slobodanu Miloševiću sudi u Beogradu. Na pitanje 

nekog nevinog Hrvateka hoće li se isti kriterij primijeniti i na osumnjičene Hrvate, 

odgovorila je: “Naravno, neka se i njima sudi u Beogradu”. 

Stara mudra lička izreka glasi: nikada ne vjerujte do kraja onima koji lažu…. 

Zvonimir Hodak/Direktno.hr 

  

http://direktno.hr/
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TREBA LI UKINUTI I ABOLICIJU SRPSKIH 

POBUNJENIKA IZ 1997.? 
 
25/04/2022 

 

Mnogi bivši članovi nekadašnjeg SDS-a ovih se dana propitkuju koje osiguranje 

pokriva udbaška ubojstva? Odgovor se nameće sam od sebe. “Generali” 

osiguranje! 

Zatraženo pomilovanje Zdravka Mustača i Josipa Perkovića zasjenilo je čak i 

vrhunsku polemiku između predsjednika i premijera. 

S oba brda pljušte uvrede i optužbe, ali bogme čuje se tu i dosta istinitih stvari. 

Međutim, mi Hrvateki koji se “ne bi šteli mešati”, pružamo punu podršku i 

predsjedniku i premijeru! Sve će to na kraju završiti na Berlinskom filmskom 

festivalu na kojem ćemo mi sudjelovati s filmom “Bilo jednom u Hrvatskoj”. 

Koji plin, koji energenti, koja inflacija, koje naoružavanje Srbije, sve je to preko 

noći postalo tzv. “druga liga”. Pitanje svih pitanja je “pomilovati” ili ne 

Perkovića i Mustača odnosno po kojem bi ih se dijelu tijela trebalo pomilovati. 

Sad mnogi reže na “advokata” Antu Nobila. Kao “Nobilo nas farba”, “muti vodu” 

itd. Istina, Nobilo je uspješno ofarbao kosu, pa čak i bradu, ali na kraju će ispasti 

da je “džabe” farbao. On za sada uspješno radi svoj posao. “Zna” on da je Tuđman 

živ da bi on “sigurno” pomilovao udbaški dvojac. Očito je valjda bio u “bliskim” 

odnosima s pokojnim ppredsjednikom. To mogu potvrditi. Kad ga je, u ime bivšeg 

predsjednika Vrhovnog suda Hrvatske Vjekoslava Vidovića, tužio sudu, Tuđman 

je angažirao mene i tu parnicu smo, naravno, dobili. Kad ga je jednom neka 

novinarka upozorila kako se ja “okolo hvalim” tom dobivenom parnicom, on je, 

ne trepnuvši okom, rekao da se on tog predmeta uopće ne sjeća. Ali sada zna i 

“osjeća” da bi Tuđman Perkovića i Mustača sigurno pomilovao. Treba vjerovati 

tako “osjećajnoj” osobi koja je kao “javni tužilac” hrabro i tvrdo tražio smrtnu 

kaznu za Andriju Artukovića, starca na umoru. Usput, Andrija je bio, onako 

ishlapio i već dementan, čitavo vrijeme suđenja uvjeren da mu se sudi na 

američkom sudu. Dakle, psiho-fizički je bio 100 posto spreman za “narodni sud” 

i Nobila te smrtnu kaznu koju je Nobilo na kraju i dobio nakon te cijele 

pravosudne farse. Andrija je doduše ostao do kraja života za “Dom spreman” u 

zatvoru. 

No, dosta o Nobilu. Danas se biju neke druge bitke, bitke za bolju prošlost u 

Lijepoj našoj. Mario Max Slaviček se čudi: “Ispada sada kako su Perković, 

Mustač, Nobilo i Pupovac zaslužniji za stvaranje Hrvatske od Merčepa, Blage 

Zadre i svih nas ostalih, bez obzira na to što smo mi dali dijelove tijela, živote i 

svoju krv, a udbaši tintu, pečate i potpise za generalske činove… stoga ne mažite 

nam oči drekom uvjeravajući nas kako je to krema za sunčanje”. Potpisujem! 

Farsično pismo potpisalo je šest do sedam generala. Zanimljiva su dva kao 

paradigme političke “Oluje” koja dolazi u isto vrijeme kad se 1991. vraća. Jedan 

je Ante Gotovina, a drugi je Luka Džanko. 
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Zanimljiv je Džanko… 

Džanko je 7. kolovoza 2021. kao general iz Domovinskog rata dao izjavu koja je 

znakovita za mnoge generale sadašnjeg “Generalskog zbora”. “Želimo obnoviti 

spomen-područje partizanima u Kninu“. Povjesničari bi trebali ispitati je li točna 

tvrdnja nekih kako je naš Luka, kad je počeo rat, “šibao” kroz Dalmaciju noseći 

“važnu depešu” đeneralu Mladiću. Sad vodi skrb o kninskim partizanima za koje 

i djeca, kojima povijest baš ne ide, znaju da su bili uglavnom četnici. Bravo, 

generale! 

Vidjet ćemo hoće li se Gotovina distancirati… 

S druge strane, general Ante Gotovina je sasvim druga priča. Izrastao je u 

istinskog heroja Domovinskog rata i po svom doprinosu u ratu i po svemu što je 

nakon njega proživio. Uvjeren sam da je pismo podrške Nobilo sročio pomno, ali 

možda bez utjecaja svih potpisnika. Ne bih nikako mogao biti toliko preuzetan pa 

vjerovati da su ga generali potpisali ne znajući što potpisuju. 

Međutim, ono što neki od njih vrlo vjerojatno nisu tada slutili je kakva se prljava 

udbaška igra krije iza tog cijelog pothvata traženja pomilovanja kao i kakve će to 

imati političke posljedice na oživljavanje nikada neprevladanih podjela u društvu, 

ali i na diskreditiranje potpisnika peticije. I unatoč kršćanski pomirljivom 

naknadnom obrazloženju razloga zašto je Ante Gotovina potpisao pismo potpore, 

ostaje do kraja nejasno zašto je dopustio da ga se vrati u prošlost od koje je kao 

mladić pobjegao u Legiju stranaca. Poznajući ga osobno, vjerujem da nije imao 

nikakve loše skrivene namjere, ali hoće li se distancirati od prljave političke igre 

koja stoji iza cijelog tog pothvata oko pomilovanja, vidjet ćemo. Možda treba 

samo pričekati. Ali, isplati se čekati… 

Za sada je jasno jedino zašto je u momčad uvršten general Džanko. Ostalo je 

zapisano da je Luka Džanko 2002. godine javno optužio generala Janka Bobetka, 

jer su navodno pripadnici HVO-a zaduženi za sabirni logor Dretelj bili pod 

izravnim zapovjedništvom Bobetka, da je Bobetko direktno odgovoran za 

mučenje muslimanskih zatvorenika. Istodobno 360 muslimanskih logora za 

Hrvate ne spominje jer je valjda bio prezaposlen tražeći krivca na hrvatskoj strani. 

Sad je loptica oko pomilovanja lukavo i nevidljivo plasirana u dvorište na 

Pantovčaku. Hoće li mirni, senzibilni, povučeni i sramežljivi Zoki odobriti 

Nobilov zahtjev/pamflet? Hoće ili neće?! Padaju oklade! HDZ-ovci misle kako je 

to “res judicata” tj. presuđena stvar. Po njima je to Milanović i inicirao zajedno s 

Nobilom. Djeluje prilično nategnuto. I ja sam ušao u okladu s prijateljima za neku 

sitnu lovu pa ako i popušim neću izgubiti puno. 

Vjerujem da predsjednik RH neće potpisati ovo udbaški izmanipulirano 

pomilovanje. Ako pak potpiše, može se oprostiti sa širokom podrškom za drugi 

mandat. Sjetite se akcije “U ime obitelji” za zaštitu instituta braka muškarca i 

žene. Svi, od političke elite, lijevih stranaka, brojnih javnih osoba do medija i 

nevladinih udruga, svi su bili protiv te inicijative. Čak je protiv bio i jedan biskup. 
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Međutim, referendum je prošao u omjeru 70 posto za, 30 posto protiv. Takav je 

odnos snaga u društvu i danas, pa će taj broj čekati i predsjednika države ako 

pokuša osvojiti drugi mandat, a prethodno potpiše jeftini udbaški pamflet. Zdravi 

bili i dobro vidjeli. 

Treba li ukinuti i aboliciju srpskih pobunjenika iz 1997.? 

Generala Josipa Lucića osobno poznajem. Neki ga nazivaju “plitvički” general. 

Traži da Nobilo javno kaže ime prvog generala kojem se obratio za potpis. “Mi 

znamo tko je to bio” kaže Lucić, ali mudro taji ime. Možda zna zato što je ipak 

HDZ imao potajno u tome prste. Oprosti Bože, ništa ne imputiram, samo eto 

nagađam i spekuliram k’o mnogi drugi Hrvateki! I na kraju balade “kaj je, je” 

kako kaže Ivan Brodić na fejsu: “Godine 1997. ova je država abolirala 

organiziranu skupinu naoružanih terorista koji su djelovali protiv teritorijalnog 

integriteta i ustavnog poretka RH. I to ne samo pomilovala nego im je zajamčila 

odsustvo kaznenog progona za taj čin”. Bili tu vrstu abolicije trebalo ukinuti? A 

kada i kako će završiti snimanje filma “Spašavanje vojnika Perkovića” ne znam. 

Tješim se da to još ni Nobilo, a ni generali ne znaju. 

Milorad Pupovac traži od Plenkovića za svakog hrvatskog Srbina dvostruko 

pravo glasa, nešto kao status “sijamskih blizanaca”… 

Šeks je bio naša skromnija varijanta Mossada… 

Ivica Granić se na fejsu pita: “Zbog čega Hrvatska nije učinila isto?” Naime, 

Ukrajina je osnovala postrojbu za eliminaciju ruskih ratnih zločinaca bilo gdje u 

svijetu. Izraelski Mossad od 1949. ima tako nešto i lovi nacističke zločince. Tajnik 

Vijeća za nacionalnu sigurnost Ukrajine Oleksij Danilov je liberalan i pomirljiv 

pa kaže: “Gdje god bili, gdje god ih u svijetu zatekli, nitko neće proći nekažnjeno 

za ubijanje naše djece, ljudi i civila. Svi će biti kažnjeni bez izuzetaka… u 

današnjem svijetu ne možete ništa sakriti, zapamtite jednom zauvijek…” E, sada 

to usporedite s aktom naše države iz 1997. tj. s isforsiranom abolicijom u 

režiji Vesne Škare-Ožbolt, a pod pritiskom tzv. “međunarodne zajednice”. 

Poltronski Hrvateki! No, dobro! I mi smo u vrijeme Jadranke Kosor dali svijetu 

do znanja i ravnanja (ili zagorski “ne bute nas je*ali”) da to možemo pa smo 

osnovali naš “Mossad” za lov na Antu Gotovinu. Sjećate se stihova Vlade Šeksa: 

“Locirati, identificirati, uhapsiti” itd. Vlado je bio naš Oleksij Danilov, ali 

skromnija varijanta. Jednostavno, čovjek se ne voli hvaliti… 

Javljaju iz Jeruzalema da je u novopronađenoj Bibliji opisano kako je ko-Kain 

ubio Abela. 

Prema beogradskoj statistici, iz arhive Kraljevine Jugoslavije je nestalo od 1921.-

1948. godine 1.924.304 Hrvata. Nasuprot tomu, u istom je periodu brojka Srba 

porasla za 954.080. Zlobnici tvrde da je ovo čvrsti dokaz o masovnom ubojstvu 

Hrvata sve do 1948. kad je Jasenovac ukinut kao konc-logor. S obzirom na 

hrvatsku službenu “historiografiju” i historičare Klasića, Jakovinu, Markovinu, 

Pericu, Aralicu i slične nas Hrvata bilo je k’o Kineza ili možda k’o Srba tada. 

https://kamenjar.com/general-lucic-zao-mi-je-mog-prijatelja-gotovine-igrali-su-na-njegove-emocije-ali-potpisom-je-izgubio-sav-autoritet/
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Naime, jugovići s prezirnim smiješkom odmahuju rukom “Srbi i statistika”?! 

Ipak, tko je u pravu? Beogradska statistika ili naši “istoričari”? Možda je istinu 

pronašao jedan Švabo. Zove se Manfred Dauster. Doktor je prava. On je donio 

presudu o krivnji i kazni za Perkovića i Mustača. 

“Hrvatska ne razlikuje dobro od zla, komunistički kadrovi još donose 

odluke…” 

Dio obrazloženja iz “famozne” presude valja citirati: “Hrvatska ne razlikuje dobro 

od zla. Politička pitanja još rješavaju bivši komunistički funkcioneri, u medijima 

su tumačenja prepuštena bivšim komunističkim propagandistima, a u državnim 

institucijama odluke donose kadrovi čije se percepcije lojalnosti formirane u 

zagrljaju Partije i UDB-e…” Naravno, tu je her Manfred možda namjerno 

zaboravio našeg velikog bolesnika, a to je hrvatsko pravosuđe s posebnim 

potrebama. S time u svezi Marcel Holjevac dodaje i razjašnjava: “Ajde da u vezi 

udbašije prvo razjasnimo zašto su oni u Njemačkoj uopće osuđeni na doživotni 

zatvor. Zato jer u Njemačkoj nema smrtne kazne, inače bi je dobili. Pa ne bi bilo 

priče o pomilovanju”. Još nešto što mene osobno zanima. Hoće li se naši generali 

jednako zdušno i javno zauzeti i za osuđene hrvatske branitelje kao i hoće li 

istražiti i podastrijeti javnosti tko stoji iza tragičnih sudbina Paradžika, Barišića, 

Kraljevića, Garbina… Osim Barišića, sve su to nekada bili moji klijenti. Siguran 

sam da bi se u Hrvatskom državnom arhivu našlo dosta dokumenata koji bi 

rasvijetlili istinu, ali za to treba znati šifru… 

Marko Francišković još od prošle godine leži u Remetincu. Naučio je šifru. 

Sloboda mišljenja prestaje tamo gdje počinje politika. Na zadnjem razgovoru mi 

je rekao: “Jeb*š takvu “slobodu mišljenja”… 

Inoslav Bešker javlja da je odgođen sastanak pape Franje i patrijarha Kirila. Dobri 

Franjo je žalostan. Kirila baš boli glava. Jednom je papa Franjo istaknuo kako je 

njegov odnos s Kirillom “veoma dobar”. Mora da sam loš vjernik jer mi ne ide u 

glavu kako možeš imati “veoma dobar” odnos s osobom koja misli da bi Ukrajinu 

trebalo sravniti sa zemljom k’o nekada nacističku Njemačku. Znamo da ta 

Ukrajina nije nikoga napala, okupirala, razorila, pobila, mučila i silovala tisuće 

vojnika i civila te istjerala stotine tisuća ljudi i djece u podzemne željeznice i u 

strane zemlje. 

Čitam u Jutarnjem kako će se strože kažnjavati famozni poklič ZDS. Na slici uz 

tekst ističu se premijer, Pupi i Boris Milošević. Nema glavnog financijskog 

ideologa tog prijedloga promjene zakona, kapetana prve klase JNA Veljka 

Kajtazija. On je, kao bivši oficir JNA, uvijek za kompromis. Viči, deri se koliko 

god želiš “za dom spremni”, ali onda se oprosti od 5000 eura. Pošteno! Zna Veljo 

da su HOS-ovci puni love (baš kao i on) pa zato su valjda, onako iz dosade, a puni 

love, i odlazili u rat. Njih više od 700 poginulo je na ratištima u Dubrovniku, 

Vukovaru, Gospiću… Tako nisu stigli potrošiti lovu. Sad je kapetan Veljo otkrio 

“zlatni gral” za punjenje proračuna što će itekako dobro doći manjincima. Veljko 

će se vratiti na svoj stari posao na aerodrom dr. Franjo Tuđman kao šef financijske 

policije… Stvarno, bila nekad Hrvatska! 
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Čitam na fejsu da je hrvatski građanin Joško Joras na svojoj hrvatskoj kući 

izvjesio slovensku zastavu na kojoj piše: “Tukaj Slovenija”. Susjedi predlažu da 

se Joško hitno pozove u Hrvatsku vojsku te da mu se dade čin “zastavnika”! 

 

Zvonimir Hodak/direktno.hr 

 

 

  

https://direktno.hr/kolumne/vjerujem-da-predsjednik-milanovic-ipak-nece-potpisati-ovo-udbaski-izmanipuirano-pomilovanje-perkovica-i-mustaca-269447/
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DUBOKA DRŽAVA ZNA ŠUTJETI 
 
11/07/2022 

 

U svim “normalnim” državama EU-a nastupila je tzv. medijska “sezona kiselih 

krastavaca”. Godišnji odmori, radnici i trudbenici dokopali se “rajskih“ plaža na 

našoj obali, uživaju na suncu, u moru. Zasluženo. Onako trudbenički. Kao i obično 

problemi nastanu kad pomislite da problema nema. 

Nema kod nas ljetnih “kiselih krastavaca”? Evo, požar je u jedan dan skoro uništio 

Pulu. Ode nam najbolji ministar iz Vlade. Na fejsu za ministra financija kažu da 

bi bio iskren kad bi rekao: “Želim smak svijeta provesti u krugu obitelji”. U 

Saboru na dnevni red dolazi rasprava o vraćanju prava na pobačaj u Ustav. Nitko 

ni da bekne o referendumu. Omjer 70 posto prema 30 posto još uvijek ukazuje na 

blizinu katotalibana. 

Uhićenja, uhićenja… 

Famozna EU uhićuje u Hrvatskoj bivše ministre usred sezone godišnjih odmora. 

Grozno! OLAF se miješa u naše demokratske standarde. To je, da objasnim onima 

koji još ne znaju, Europski ured za borbu protiv prijevara. Glavna tužiteljica zove 

se Laura Kovesi, iz Rumunjske. Da je iz Napulja, Sicilije, pa hajde, ali iz 

Rumunjske!? Oni su se prvi put susreli s mafijom kad je k njima stigao don Vito 

Corleone u filmu Kum, još davne 1972. godine. I jednog lijepog sunčanog dana 

“kihnuli” su rumunjski HDZ i SDP, a EU je “potboltao” Lauru Kovesi na mjesto 

glavne tužiteljice. I počelo je. U prosjeku četiri uhićenje političara dnevno. Naša 

Laura je navodno odlučila uhititi oko šest stotina političara, oko trideset direktora 

javnih tvrtki, pristojan broj sudaca, tužitelja, korumpiranih policajaca, premijera, 

ministara, zastupnika, gradonačelnika… Neke je već uhitila, a neke će kasnije 

morati i “rashititi” jer im se nije moglo ništa dokazati. Zato od ljetne sezone 

“kiselih krastavaca” za sada ništa. 

Možda je ima malo u Bolu na Braču. I tu je pao trač. Jedan domaći dao je greškom, 

umjesto 10 kuna, 100 kuna za lemozinu u dominikanskoj crkvi. Sad svaki 

slijedeće nedjelje kaže, kad svećenik dođe do njega, ja sam “pretplatnik”! Lako se 

rugati s Bračanima. Sjećam se jednog duela između Krleže i Tina Ujevića. Jedno 

jutro u kavanu “Kavkaz” uđe Krleža i glasno pozdravi: “Dobro jutro svima i tebi 

pijani pjesniče…” Ujević mu odgovori: “I tebi, zastavo svih boja”. Svi, baš svi, 

imamo “Ahilovu petu”. Krleža je, napisavši 1938. godine roman u prvom licu “Na 

rubu pameti”, pokazao svoju genijalnost, ali se ipak slažem s Veronikom Čuljak 

kad je napisala: “Imao je veliki talent i snažna je dijela napisao. No, nije imao 

strast za istinom, vidio je stanje u Rusiji nakon oktobra, bijedu i jad, ali o tome 

nije pisao, radije je prešutio i doživotno bio odan boljševizmu. Nakon Drugog 

svjetskog rata dobio je na korištenje vilu na Gvozdu sa sluškinjom i šoferom. 

Toliko o življenju ideje koju je zastupao kao i njegov prijatelj Joža. Socijalizam 

za mase, a njemu, prvom proleteru, rezidencije brojne i otoci”. 
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Skakanje s Laure Kovesi na Frica Krležu samo je dokaz više da je ipak kod mene 

“sezona kiselih krastavaca” već nastupila. Moram biti skroman i ponizan, baš kao 

i vrijeme. Kiša, sunce, kiša, malo mora, puno fijake, novi svjetski poredak, sve je 

super, važno je da ne pucaju po nama. 

Iznajmljivaču na Braču puna je kuća rodbine koju je privukao natpisom “Zimmer 

frei”. 

Škandal” za saborskom govornicom 

Na jednom od zadnjih zasjedanja Hrvatskog Sabora opet se dogodio “škandal”. 

Ante Prkačin je počeo zamarati naše lijeve borce za pravdu i siromašne Hrvateke 

pričom o onima iz Ukrajine i Afganistana. To više nije mogla slušati Urša 

(Zdenka) Rukar pa je onako “živčana” viknula Prkačinu: “Kako te nije sram” ili 

tako nekako. Sirovi Ante nije shvatio svu dobronamjernost naše Zdenke i počeo 

ju je vrijeđati. Vitez Reiner umjesto da udalji Prkačina iz Sabora, kaznio je i Uršu 

i Prkačina što je naljutilo drugove iz Teleskop.hr. Skužili su drugovi da je vitez 

Reiner zapravo najveći problem. Umjesto da pohvali Uršu za lucidno zapažanje o 

Prkačinu i sjajnu diskusiju koju je tog dana imala u Saboru kad se nakon prve 

rečenice izgubila, mucala i na kraju otišla s govornice, a da uopće nije ništa rekla, 

on daje opomenu našoj Urši i sirovom Anti. Kako je napisao Fric Krleža: “Ni med 

cvetjem ni pravice”. 

To zna i Marko Francišković koji i dalje leži u Remetincu. U portalu 

“Imperij.com” pojavio se poznati “novinar” Nemanja Marko Mitrović koji nam 

je u članku “Svi moramo u jihad”, u stilu Goebbelsa, objasnio zašto Francišković 

mora ostati u Remetincu. Poznati novinar za kojeg nikada nisam čuo odrađuje svoj 

“partijski” zadatak. I to amaterski i loše. E, moj Nemanja! Svaka ti dala… 

‘Duboka država zna šutjeti’ 

Sezone “kiselih krastavaca” nema ni u Velikoj Britaniji. Osebujni i karizmatični 

britanski premijer Boris Johnson zamjerio se “dubokoj” državi. Sad je pred 

selidbom iz Downing Streeta 10. Ostavku je u par mjeseci Johnsonu podnijelo 59 

članova njegovog kabineta. Razlog ? Za vrijeme pandemije u vrtu Downing 

Streeta 10 počastio je šampanjcem svoje ministre i službenike. Grozno! Kako kod 

nas “duboka” državica, tako i kod njih duboka država ne “prašta”. Nekog će 

zagolicati pojam “duboka država”. Pojam često upotrebljavan, ali još uvijek 

politički nedefiniran. Možda ga jednog lijepog sunčanog dana objasni bivši 

ministar Zdravko Marić. London je “pusta Londra” prema Velikoj Gorici. 

Engleska “duboka” država riješila se Borisa Johnsona i njegove frizure. Ali neka 

ona pokuša riješiti enigmu tko je pozvao i platio koncerte srbijanskog pjevača 

Miroslava Ilića, poznatog po veličanju četničkog vojvode Draže Mihajlovića. 

To je pretežak zadatak i za MI6 i za MI5. Zamislite Thompsonov koncert u selu 

Ba. U Velikoj Gorici vlada HDZ. Misterija traje i dalje. Duboka država zna šutjeti. 

Ali ne šuti Visoki prekršajni sud Republike Hrvatske. Sud koji “obožavaju” jugo-

nostalgičari, orjunaši i titoisti… Sutkinja Prekršajnog suda u Čakovcu “rebnula” 
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je izvjesnog S.H. zbog kape s povijesnim hrvatskim grbom i zbog pozdrava “Bog 

i Hrvati”. Visoki prekršajni sud je “poručio” sutkinji Renati Višošević da je prvo 

bijelo polje korišteno nebrojeno puta za vrijeme Austro-Ugarske, da je taj grb i na 

crkvi svetog Marka u Zagrebu. Revna sutkinja se vjerojatno prepala da bi grb s 

prvim bijelim poljem mogao jako zasmetati Plenkija i njegove ministre koji svaki 

četvrtak moraju proći kraj tog “ustaškog” grba! I što sad? S jedne strane imamo 

preživjele partizane koji vide oko sebe ustaše koji ne priznaju da je Republika 

Hrvatska nastala u AVNOJ-u, ZAVNOH-u ili barem u Titovom Jajcu, a s druge 

strane imamo sutkinju kojoj povijest baš i ne ide. Vjerojatno u njeno vrijeme nije 

bilo prepravljanja ocjena iz četiri u pet pa nije mogla na medicinski faks nego na 

pravo. No, mlada smo država. Treba izdržati još koju stotinu godina dok ovaj 

politički i gospodarski košmar ne prođe. Živi bili pa vidjeli. 

Do tada će se vjerojatno smanjiti broj religijskih fanatika i fundamentalista koji 

idu na živac Jeleni Veljači i Mireli Ahmetović. Kad je Vrhovni sud SAD-a donio 

famoznu odluku o zabrani pobačaja, prva se javila Jelena Veljača, vjerojatno iz 

slobodarskog Beograda, i otprilike izjavila da će sad žene u Hrvatskoj morati 

“oružanom borbom” ostvarivati svoja prava. Mirela je također bila rezolutna: 

“Religijski fanatici i fundamentalisti koji se drznu taknuti u naše ljudsko pravo 

neće se dobro provesti…” Miriši mi nešto na Goli otok. 

Polako im se vraća stara moć. DORH je vjerojatno, nakon prijetnji Jelene i Mirele, 

započeo provođenje izvida u stilu-misle li to one ozbiljno? Za Marka 

Franciskovića, koji zbog navodnog terorizma sjedi već šest mjeseci u pritvoru, 

znaju da je bio ozbiljan kad je pozivao na mirni razlaz s prosvjeda na Trgu bana 

Jelačića. Zato i dalje leži u Remetincu. Radi se o dva dijametralno različita 

kriterija prema državljanima iste države. Jedni pozivaju na “oružanu borbu”, a 

drugi na mir i dostojanstvo, a sankcije su brutalno različite. Dokle? 

Lijevi nobelovac Gunther Grass jednom je izjavio kako su Hrvati i Srbi kod 

Srebrenice i Tuzle pobili 250.000 Muslimana. Kako su se kod Tuzle Muslimani i 

Hrvati zajednički borili protiv Srba, a u Srebrenici Hrvata nije ni bilo, pitam se 

nije li se Guntner napušio Grassa? 

Globalni kapitalizam i liberalna demokracija odlaze polako u “staro željezo”. Na 

veselje oca i sina, uglednih članova HDZ-a, koji su navodno uhvaćeni s ukradenim 

starim željezom. Ako je njima tako loše krenulo, što onda tek nas čeka? 

Kad je umro naš omiljeni diktator, vlast su prigrabila njegova ‘deca’ 

Zanimljivo pitanje postavio je “istoričar Tvrtko Jakovina u Jutarnjem listu: 

“Zašto Filipinci vole diktatore i siledžije i njihove potomke?” Legendarni naši 

“istoričari” Klasić, Jakovina, Markovina, Višeslav Aralica, Goldstein… svi su 

zadojeni dijalektičkim materijalizmom. Samo usput napominjem kako je 

dijalektički materijalizam bio službeni filozofski nazor sovjetskog sustava, 

zapravo religija komunističke partije, njena dogma. Mi stariji dobro se toga 

sjećamo. No, vratimo se našem Tvrtku. Naime, sin filipinskog diktatora 

Ferdinanda Marcosa izabran je 9. svibnja 2022. godine za novog predsjednika 

Filipina, a to je rafiniranu dušu našeg Tvrtka jednostavno rastužilo. Bože, što je 
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tim ljudima? Otac diktator, a oni (Filipinci) biraju njegovog sina za predsjednika. 

Kuda ide ovaj vlak? Kad je umro naš omiljeni diktator, vlast su prigrabila njegova 

“deca”. Titoisti svih boja. Našeg najvećeg ratnog zločinca naslijedili su njegovi 

vjerni sljedbenici. Kad smo se odlučili za vlastitu samostalnu državu odmah su 

pokazali da su pravi Titovi nasljednici. Agresijom su pokušali osvojiti Hrvatsku 

od Vukovara, preko Škabrnje do Dubrovnika. I dok je Ferdinand Marcos bio 

svrgnut s vlasti 1986. godine mi vučemo demokratsku tradiciju iz titoizma i 

komunizma. I sad se naš Tvrtko čudi k’o pura dreku kako je to moguće.. 

Evo jedna relativno dobra vijest. Već sam u ovom tekstu spomenuo naše 

“istoričare” i ostale borce za bolju prošlost komunističke diktature. Naime, dobra 

je vijest da se je jedan od njih s dogmatske komunističke scene transformirao u 

talentiranog humoristu. Evo što piše, misli i zaključuje privilegirani jugoslavenski 

povjesničar Hrvoje Klasić: “Prvi pravi branitelji su hrvatski partizani. NDH je 

zauvijek osramotila i ostavila neizbrisivu ljagu na hrvatskom narodu, ali ono čime 

se Hrvati imaju ponositi zajedno sa Srbima i ostalim narodima koji su u njemu 

sudjelovali, jest partizanski pokret. Kao povjesničaru i građaninu krivo mi je što 

se ne ponosimo našim partizanima”. Ovaj nagli prijelaz iz “istorije” u povijesni 

cinizam, a onda i u vulgarni humor, nije do sada zabilježen čak ni kod Ante 

Tomića. Hrvoje se navodno sprema snimiti novu emisiju na HRT-u po scenariju 

Vesne Teršelič, šefice Documente. Vesna nam je objasnila koja je tema na redu: 

“Premalo je postupaka protiv Hrvata za ratni zločin”. 

Možda bi se mogla snimiti serija koja bi se zvala “Ploveće kazalište”. Za svakog 

ponešto. Recimo, za početak suđenje Hrvatima diljem Hrvatske za ratne zločine 

od 1991. godine pa sve do danas. U muzičkom dijelu serije nastupaju Miroslav 

Ilić, Rade i familija, Bajaga, Lepa Brena… Zatim scena iz Ukrajine iz koje se vidi 

gostovanje ruskih pjevača u razrušenim gradovima, gostovanje palestinskih 

pjevača u Izraelu, pa malo kinoteke gdje se vide njemački šansonjeri kako pjevaju 

po Parizu… Naravno, ne smije se prijeći jedna nevidljiva crta dobrog ukusa. 

Thompsona, ne-daj-Bože, ni spomenuti. Osim toga posebno treba naglasiti 

lokalnu specifičnost da je to sve moguće samo u Hrvatskoj, i to ovoj današnjoj 

Hrvatskoj. 

Ako slučajno čitav projekt završi u Hrvatskom Saboru, pokazat će se da se naši 

komunisti, kao dosljedni ateisti, ne daju krstiti argumentima. 

Zvonimir Hodak/Direktno.hr 

 

  

http://direktno.hr/
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POLA MILIJUNA HRVATA OSTALO JE NA JAKO 

TANKOM LEDU 
 
01/08/2022 

 
Već sam više puta napomenuo kako nema sezone kiselih krastavaca dok je Putina, 

plina i “gladi-jatora” odnosno gladi i radijatora koji dolaze u jesen. Naravno, i 

trenera Dinama Ante Čačića. Takvo granatiranje našeg Ante nismo vidjeli od 

Mariupolja i bombardiranja Dresdena u veljači 1945. godine. Danima navijački 

puk traži Antinu glavu, a on nikako da se makne. 

Navijači drugih klubova, a osobito jednog, silno su zabrinuti za sudbinu Dinama. 

Ali “debelokošca” to ne dira. Uglavnom, iz trenerove svlačionice dolaze sami 

“šuplji” argumenti kao odigrano je 11 utakmica, od toga je bilo devet pobjeda, a 

dva neodlučna rezultata. 

Osvojeno je prvenstvo i superkup, eliminiran je prvak Sjeverne Makedonije u Ligi 

prvaka… No naši neuništivi nogometni “znalci” samo odmahuju glavom: ha, ha! 

Sjeverna Makedonija, kakva je to nogometna sila. Pri tome zaboravljaju da su 

tukli Njemačku s 2:1 u Njemačkoj i eliminirali Italiju s nadolazećeg Svjetskog 

prvenstva. Znači stvarno su neki nogometni “pikzibneri” ili tako nekako. 

Najviše iritira Dinamova “smušena” uprava. Umjesto da tvrdoglavom Anti odmah 

uruče “pakrački dekret”, oni se još nadaju da će nesretni trener sam muški otići u 

povijest. Naime, može se dogoditi i prava tragedija. Ako mu uprava odmah ne 

opali “šimecki” u tur, taj “debelokožac” će još s klubom završiti u Ligi prvaka! 

Koja će to tek biti sramota, s ovakvim kadrom i ovakvom taktikom… On je to već 

jednom i napravio. Baš s Dinamom. Osvojio je kup i prvenstvo i ušao u Ligu 

prvaka. Tri od tri… Do sada je osvojio prvenstvo i super kup, vodi i u prvenstvu 

pa zato treba biti krajnje oprezan. Čačić (Ante) portas! No, nadajmo se da će kod 

nas Hrvateka razum kao i obično prevladati. Po tome smo svjetski poznati… 

poltroni. 

Probudi se EU dok ne bude kasno! 

Vrijeme ide a “On” (Putin) skuplja bodove bez i malo stida. Probudi se EU dok 

ne bude kasno! 

Tješi me da čitav svijet stječe nova iskustva. Prije 80 godina Nijemci su morali 

marširati sve do Moskve da bi se tamo malo rashladili. Ove jeseni i zime to će 

moći odraditi i kod kuće. Nova vremena i nova iskustva. Čak je i Joža Manolić, 

gledajući svečanost otvaranja Pelješkog mosta, navodno lakonski izjavio: “Tri 

stotine godina ovo sanjam…”. 

Kad završi “sezona”, vraća se korona. Naši političari očekuju spas od WHO-a. U 

zlobnom prijevodu mogla bi to biti i kratica za “Worold Holocaust Organization”. 

Domaća scena je uobičajena. Visoko kvalificirani svjedok u montiranim 

procesima, naš Žare Puhovski, misli i dalje da je Hrvatska sekularna država. 

Strogo pravno gledano sekularne su u Europi samo dvije države: Francuska i 
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Slovenija. Jedno su želje Žarka Puhovskog, a drugo je pravo. To je imao priliku 

vidjeti još u Haagu sa svojom knjigom hrvatskih “zločina” u “Bljesku” i “Oluji”. 

Vidio je Žare na N1 kako je čitavo državno “vođstvo” došlo svećeniku na noge 

dok je on držao neki govor koji se zove blagoslov. Statistički 86 posto Hrvata su 

katolici. A što je Žarko Puhovski? “Inteljektualjac”, kako je to znao govoriti 

njegov šekularac odnosno sekularac drug Tito. 

“Nadao sam se da će Milanović imati hrabrosti maknuti se od blagoslova. 

Pokazalo se da on može sve na svijetu napasti osim Katoličke crkve…”, kaže naš 

Žare. Navodno je ova “drugarska kritika” našeg Milanovića jako pogodila. Možda 

mu je trebao odmah javno obećati kako više neće svaki dan moliti krunicu i 

prekrižiti kada prođe kraj crkve. Pitanje je bi li i to Žaru zadovoljilo… 

U Nizozemskoj je legalizirana prostitucija pa će od sada “kurve rata” i “lažni 

svjedoci” moći slobodno “štajgati” pred Haaškim sudom. 

U BiH se dimi, a Hrvatska mirno puši 

U BiH se dimi, a Hrvatska mirno puši. Najbrojniji narod ne popušta. Želi 

građansku državu. Nino Raspudić, nekad odličan kolumnist, a sada političar, 

iskren je i odmah gađa u “sridu”: “Građanska priča je krinka za nacionalizam 

brojnijeg naroda”. 

Naime, dekapitacija Hrvata u BiH stalno je na djelu. Narod je nepogrešiv. 

Spontano izađe na ulice na znak “mudrog” rukovodstva. Sjetite se “željeznog” 

demokrate, nezaboravnog druga Tita. Ili Slobodana Miloševića kad je vikao: 

“Nitko ne sme da vas bije…”, valjda dok on ne kaže. 

Bošnjaci su kao i obično spremni za dijalog s Hrvatima, ali tek kad prođu izbori i 

kad Hrvatima opet izaberu njihove predstavnike u skupštinu i predsjedništvo. 

Tada su navodno spremni odmah početi pregovarati s Hrvatima. Sa Srbima nema 

pregovora. Oni su izgubili rat i kao ratni gubitnici dobili su pola Bosne. Imaju 

praktično svoju državu i policiju u BiH te samo čekaju “prisajedinjenje” matici 

Srbiji. Onako usput, s vremena na vrijeme učine pokoju sitnu uslugu ratnim 

“pobjednicima” – Hrvatima. Zašto se povijest, ma kako kratka bila, mora uvijek 

pretvoriti u farsu? 

Hrvatska nije nikada bila jača negoli je danas, ali ne mari previše za Hrvate u BiH. 

Neka je nama dobro, baš nas briga za naše prirodno zaleđe. Koja politička 

kratkovidnost! Naši mi političari sliče na Dinamo. Uvijek prvi, a svi ga mrze. S 

pravom. Pogledajte samo sad ovog Čačića. 

Hrvateki su tak ponosni sami na sebe. Em, smo u EU, NATO-u (naše zlato), 

Eurozoni, Schengenu… prava smo država! Ali međunarodni protektorat u BiH 

izaziva kod tih istih Hrvateka respekt, gotovo strah. Naravno, stranci su nas 

“oslobodili”. Po najnovijim snoviđenjima oslobodili su i moja Plitvička Jezera. 

Baš im hvala. Malo zbunjuje legendarni snimak kada general Atif Dudaković 

dočekuje pobjedničkog generala Marijana Marekovića na mostu riječima: “Dugo 

smo vas čekali…” sve do Plitvica…! I sada, nakon još jedne pušione, samo se od 

sebe postavlja pitanje zašto je diplomatski protektorat jači od države koja je 

pobijedila u ratu? Što je s vetom, blokadom…? Plenković, Radman, Milanović… 
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Gdje ste? Pola milijuna Hrvata ostalo je na jako tankom ledu. Ako ih opet 

“napadnemo” oni će opet masovno bježati u – Hrvatsku – k napadaču. Kao i u 

prošlom ratu. 

Žešći Jugosloven od ikoga nije zadovoljan Pelješkim mostom 

Dragan Markovina, istoričar tipa Klasića i Jakovine, koji je ponosan što je “žešći 

Jugosloven od ikoga nije zadovoljan Pelješkim mostom”. Most ne ide preko 

“međunarodnog protektorata i ne spaja republike bivše Juge”. Draganče misli da 

smo, umjesto mosta, trebali graditi autocestu iznad Neuma. Mudar prijedlog! Kao 

da si je na muda flomasterom nadopisao slovo “R”. I to je profesor povijesti na 

splitskom Filozofskom faksu. Kao da ja predložim, a Telegram objavi, da bi 

noviju hrvatsku povijest na našim filozofskim faksevima trebao predavati nama 

svima dragi Vojislav Šešelj. Formalne uvjete naš Voja ima. On je na slavu i diku 

Mladena Zvonarevića i Kangrge, a na žalost akademika Ivana Supeka, devet 

godina bio član Hrvatskog filozofskog društva. Jedva je isključen 1992. 

godine kad je već debelo napredovao do statusa četničkog ratnog zločinca. 

Pa ako nam noviju hrvatsku povijest mogu predavati i indoktrinirati studente 

likovi kao Klasić, Jakovina, Markovina, Goldstein, Višeslav Aralica… u čemu je 

onda akademski problem da to bude i Voja Šešelj. Ako je problem akademske 

prirode, onda ga nema. Ako je problem ideološke naravi, opet ga nema. Radi se 

skoro o istomišljenicima. 

Svi se smrznu na spomen prvog bijelog polja na grbu RH, a na pozdrav ZDS 

odmah, bez obzira na godine, dobivaju ospice. Svi su uvjereni da su naše gardijske 

brigade za vrijeme Domovinskog rata s posebnim zanosom pjevale “Po šumama 

i gorama”, “Od Triglava do Đevđelije” i “Druže Tito mi ti se kunemo”. Najblaže 

rečeno, čudno je da gore navedeni “istoričari” nisu na otvaranju mosta sjedili u 

prvom redu. Kad već u scenariju nije bilo mjesta za branitelje i dragovoljce te 

pripadnike HOS-a koji su na Srđu pokazali tko gdje treba sjediti, Krešimir 

Dolenčić (koji se “istakao” već na dočeku Dalićeve repke na Trgu Bana Jelačića 

nakon Svjetskog prvenstva u Moskvi) je mogao pozvati u prvi red naše 

“istoričare”. 

Čovjek je ionako umjetnički navudren i ideološki krajnje fleksibilan. Na pitanje 

znatiželjnih desničara zašto u njegovoj razvijenoj imaginaciji nisu našli mjesta oni 

koji su stvarali ovu državu, Dolenčić je samo promrsio: “Ako žele doći neka mi 

se samo jave” ili tako nekako. Evo, u kakvoj mi državi živimo. Tuđmanova 

sigurno nije. Prava istina o stvarnosti u kojoj živimo “tresnuti” će nas u lice tek u 

jesen koja ubrzano stiže. Iskreno želim da me pozitivno iznenade i Premijer i 

Vlada. Globalne krize najprije se preliju preko malih naroda i nacija. Na žalost, 

čuvena Tuđmanova izjava: “Odlučimo sami o sudbini svoje Hrvatske…” više nam 

tada neće pomoći. 

Srpski portal “Alo. rs.” nedavno je Hrvatsku nazvao “NDH broj 2”. Ujedno je 

poručio Srbima da će ih “tamo prebiti” te da će se “kupati na grobovima srpskih 

mučenika”. Ti srpski portali i neke njihove emisije baš me znaju nasmijati. Eto, 

bar malo optimizma. Nije sve tako crno. 
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Na Braču je toliko vruće da su Bračani nedavno ipak uključili prvi klima uređaj!!!  

Brzina svjetlosti možda ipak nije konstantna, ali je zato sporost javnog prijevoza 

u Hrvatskoj konstanta. Zato većina Hrvata sjeda u svoj Mercedes, BMW, 

Toyotu… (isključivo zbog sporosti javnog prijevoza) i baulja gradom. Neki 

skoknu i na more. Dobro prolaze i taksisti. Voze oprezno, a stranke oprezno 

plaćaju. Nedavno mi jedan taksist za vrijeme vožnje pričao: “Ulazi mi jedna fina 

gospođa u taksi i upozorava: “Pazite, ja sam majka sedmero djece!”, “Što? Ja da 

pazim?!”, odgovori on. 

Boli Peđu ona stvar što BiH s Hrvatskom ima granicu dugačku oko 1000 

kilometara 

Stara židovska poslovica glasi: “Sve se može objasniti, ali ne svakome”. Kako 

objasniti Peđi Kojoviću, jednom perifernom liku iz “Naše stranke” značenje stare 

međimurske poslovice koja glasi: “Lagati treba ni…” Naime, drug Peđa je 

nedavno primljen u Uredu visokog predstavnika u BiH. Visoki predstavnik jako 

je izgubio na visini nakon protuhrvatskih demonstracija u Sarajevu. 

Malo se uplašio drug “visoki” od Peđine informacije da “hrvatstvo” u stvari znači 

“ustaštvo” i da je to problem za sarajevsku demokraciju. Peđa ne laže – malo. U 

multietničkom Sarajevu ima više Kineza nego Hrvata. U 11 državnih “preduzeća” 

zaposlen je čak jedan Hrvat. No vratimo se našem Peđi. Izlazeći od herr Christiana 

Schmidta, Peđa je počeo kmečati da Čovićevi ljudi izazivaju rat. Ugledao se Peđa 

u Putina i njegov “narodno-oslobodilački” rat protiv nacista u Kijevu. Boli Peđu 

ona stvar što BiH s Hrvatskom ima granicu dugačku oko 1000 kilometara. Kako 

piše Davor Ivanković u Večernjaku: “BIH se nalazi u zemljopisnom zagrljaju 

Hrvatske”. 

Doista, 70 posto granice BiH je s RH, a ostalo je demokratska i releksirajuća 

granica na Drini. S druge strane te granice još se pjeva “Nož, žica Srebrenica…”, 

ali to Peđu ne uzbuđuje. Možda ga i uzbuđuje… Naravno, Izetbegović je u pravu 

da oni u Sarajevu nemaju ništa protiv Hrvata. Sigurno nemaju ništa protiv onog 

jednog jedinog koji još radi u državnoj firmi. Kad Hrvati ne bi držali jug Bosne, 

stvari bi već davno bile riješene. 

Još od onog legendarnog 7. svibnja 1991. g. u Pologu kad su skoro goloruki 

zaustavili kolonu tenkova JNA koja je “pobedonosno” krenula na jug Hrvatske. 

Stoga dragi moji čitatelji, “vruća jesen” je pred vratima. Srbi žele u Jasenovac. 

Srebrenicu ni ne spominju. U BiH je veliko “samoposluživanje”. Hrvati su na 

jelovniku. Brojčano najslabiji. Ali tu je jug te zaleđe koje je neiscrpni izvor 

energije i snage, a čega su svjesni kako marginalni Peđa tako i nasljedni “vladalac” 

Alija Izetbegović. Zapravo, samo se nadam da su svjesni… 

U Hrvatskoj nema, kao u Nizozemskoj, kuća ispod razine mora. Ali nam je zato 

pravosuđe ispod svake razine. Marko Francišković već je osam mjeseci u 

Remetincu zbog čl. 99 KZH. Prevedeno na običan jezik – jer je podstrekavao ljude 

na terorizam!? Do sada, u ovih osam mjeseci, nije saslušan ni jedan jedini svjedok 

koji bi potvrdio da bi ga riječi, djelovanje ili radnje Marka podstrekavale na 

terorizam… Jednostavno takvi svjedoci ne postoje. Tu ne vrijedi ona stara 
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zagorska: “Ak’ je do svjedoka, krava je naša…”. Ipak je ovo čisti politički proces! 

Halo, Europa, gdje ste? 

 

Zvonimir Hodak/direktno.hr 
  

https://direktno.hr/kolumne/bosnjaci-su-kao-i-obicno-spremni-za-dijalog-s-hrvatima-ali-tek-kad-opet-izaberu-njihove-predstavnike-282148/
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KAD VULIN PREMIJERA PLENKOVIĆA NAZIVA 

‘GLUPIM USTAŠOM’, ONDA JE TO DOKAZ ŠTO NAM 

SE SPREMA 
 
08/08/2022 

 

Goran Šarić, “istoričar” iz Rijeke, dao je za srpski “Informer” kratku i jezgrovitu 

definiciju onog što Hrvati zovu Olujom: “Hrvatska vojska ušetala je u prazna sela, 

a ono staraca koji su bili preslabi da pobjegnu, su uglavnom zvjerski poubijali”. 

I dok Marko Francišković osam mjeseci leži u Remetincu i tamo kao hrvatski 

dragovoljac “slavi” Oluju, a sve zbog izgovorene riječi, dotle Goran Šarić, pljuje, 

laže, mulja bez ikakvih konzekvencija. Valjda mijenja Vedranu Rudan u srpskoj 

“štampi”, kad se ona jadna i slabašna malo umori. 

Oluja doista stvara košmar u nečijim glavama. Samo čijim? Funkcioner Vučićeve 

SNS-a, neki Vladimir Đukanović, jedan je od rijetkih koji nam je iskreno čestitao 

5. kolovoza 1995. Evo kako: “Čini se da će Srbija biti prisiljena krenuti u 

denacifikaciju Balkana…”. Još je nadodao kako bi “voleo da greši”. A on, Đuka, 

rijetko griješi kao i njegova stranka. Kako izgleda “denacifikacija” koju priziva 

Đuka, vidimo ovih dana u Ukrajini. 

U Kninu, su se nepozvani pojavili “hosovci”, svi u crnom, te zbog ratnog pozdrava 

ZDS uredno su bili privedeni sucima za prekršaje. Ne znam je li Goran Šarić bio 

pozvan u Knin na proslavu Dana pobjede. Ako nije, a ostvari li se Đukina 

“denacifikacija”, bit će ubuduće “počasni” gost. Kao i ostali hrvatski “istoričari”. 

Plan je jasan. Dogodine će Vučić, umjesto u Novom Sadu, održati komemoraciju 

u Kninu… Možda čak i uz svečanu premijeru njihove “Oluje” koja se trenutno 

snima. U filmu se plastično barata samo s “činjenicama”. Mi agresori, a oni žrtve! 

A što se naše Oluje tiče, mi do sada nismo snimili ni crtić, a kamoli film o toj 

povijesnoj epopeji. No, to je jedna druga priča za koju će ostati “zaslužna” 

isključivo naša “gospođa ministarka”. 

Uškopili su proslave u Čavoglavama i Kninu 

Bivši pripadnik 4. gardijske brigade Miro Moro je sretan i veseo: “Više nas je 

branitelja ušlo u grad 1995. nego li danas (na proslavu Oluje). Lani je iz Slavonije 

došlo 16 autobusa, a ove godine ni jedan”. Prvo se “ugasila” proslava u 

Čavoglavama, a onu u Kninu smo vidjeli. Proslava na stadionu, tri metra razmaka, 

odabrani gosti tipkaju po mobitelima dok MUP uzima osobne podatke od 

“nestašnih” Hosovaca. 

Milanović i Plenković sjede jedan kraj drugoga, mada jedan o drugom misle sve 

najgore iako ni jedan ni drugi nisu do kraja u pravu. Jednom riječju, proslavu u 

Kninu su uspjeli do kraja “uškopiti”, kao da je neki suhoparni, dosadni, predugo 

trajući kazališni komad, bez energije, zanosa i osjećaja zajedništva. Pobjede se 

slave na glavnim trgovima, bez predugih govorancija, uz pjesmu, ples, nekada i 

vojnu paradu, ali uvijek uz slobodan pristup naroda u što većem broju. 
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Prisjetite se Tuđmana u Splitu, Tuđmana u vrijeme vraćanja spomenika bana 

Jelačića u Zagrebu, proslave oslobađajućih presuda Markaču i Gotovini, proslave 

povratka Vatrenih iz Moskve… Otkad su na vlasti tzv. “europejci”, proslave su 

“tiha misa” (osim kad se slavi vođu u krugu stranačke obitelji). Na misu ne dolaze 

svi. Samo aktivni vjernici. Zato ni u Kninu nitko nije zviždao, nitko 

neorganizirano zapljeskao, svi su bili prethodno legitimirani… Međutim, na 

“glavni trg” su pozvani svi. I oni koji imaju mobitele i oni koji nemaju. Tamo se 

ne sjedi. Svi stoje, ponosni, glasni, neki zvižde, neki aplaudiraju. To su za naše 

uštogljene političare “nacionalistički” derneci, a oni su svi tako ispeglani 

“europejci”. Ili se, ne-daj-Bože, boje naroda i njegovih reakcija? 

Vrućine su velike. Sve se lako kvari. Osobito ljudi. Goran Trifunović jasan je i 

glasan: “Srbija mora da lustrira goveda, bizone i Šešelja”. Lustracija, između 

ostalog, znači nekima zabraniti bavljenje politikom. Možemo li nekima iz 

“Možemo” pokušati objasniti da gomilanje smeća u Zagrebu nije politika? Mislim 

na pravo, organsko smeće, ne na ono političko. Hrvatsko političko smeće je 

nemoguće lustrirati, možda samo pomesti za kraće vrijeme. 

Tuđman je 8. lipnja 1997. jasno rekao: “Pobjednik koji ne zna opraštati sije klice 

novih razdora i budućih zala”. Ali što učiniti s onima koji nam ne žele oprostiti 

našu pobjedu? Onima koji nas žele onako malo “denacificirati”. Srbija je puna 

povijesnih iskustava u denacifikaciji nakon njihovih historijskih pobjeda. Povijest 

je žestoko protiv njih. Samo Cerska bitka je njihova pobjeda kad su Srbi od 15. 

do 24. kolovoza, pod zapovjedništvom Stepe Stepanovića, porazili austrougarske 

snage koje su bile popunjene Česima. 

Prije te pobjede imali su stalni “pušing za pušingom”. Kosovo, 500 godina pod 

Turskom… sve do Ljevče polja, bitke ustaša i četnika od 30. ožujka do 8. travnja 

1945. Bila je to bitka o kojoj se pred Titom nije smjelo ni beknuti. Najnovije im 

se dogodila “nesretna” Oluja i “beganje zečeva” (kako je to Sloba poetski opisao: 

“čim je zapucalo, ovi iz Krajine pobegli su k’o zečevi”, zapisnik sa Vrhovnog 

savjeta obrane SFRJ-a). I sad se neki tamo u Srbiji javno busaju u prsa da se 

spremaju na denacifikaciju Balkana. Možda bi bilo bolje da se takvi likovi dobro 

pogledaju u ogledalo i prvo počiste vlastito dvorište. 

Bogdanović: “Srbi su rat izgubili, ali su izgubili i dušu i čast…” 

Umjesto neke moje šuplje duhovitosti, danas citiram Bogdana Bogdanovića, 

srpskog arhitekta i bivšeg gradonačelnika Beograda: “Srbi su rat izgubili, ali su 

izgubili i dušu, izgubili su čast, izgubili su sve, jer posle izgubljene duše i časti, 

ne ostaje ništa više. Sve je potrošeno. I to je rezultat srpskog nacionalizma, te 

neverovatne luđačke istrajnosti u stvaranju velike Srbije”. 

Mislim kako nije više potrebno citirati po stoti puta Dobricu Ćosića o srpskim 

lažima. Gledam često u ponedjeljak Marićevu ćirilicu. Marić pronalazi i dovodi u 

emisiju bivše i sadašnje ministre. To je tipičan sajam taštine, gluposti i 

megalomanije. Svaki od gostiju je u četiri oka razgovarao bar s Clintonom, a oni 

stariji i s Adenauerom, Staljinom, Aleksandrom Velikim, dočim oni skromniji 
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samo s Aleksandrom Vulinom. To je zapravo zabavna emisija na TV-Happyju. 

Takvi bi nam “voleli”“uveličati proslavu u Kninu svojim dolaskom. Hvala, ne!!! 

Drugarica ministarka nema novca za filmove o Domovinskom ratu?! 

Ako dođu jednog dana, onda ne vidim razloga da se u Knin ne pozovu i “Centar 

za žrtve rata-ROSA”, “Centar za građansku hrabrost”, “Inicijativu mladih za 

ljudska prava”, “Udruženje za društvena pitanja i komunikacije” iz Sarajeva, 

“Ženska mreža Hrvatske” i Sjeverne Koreje…itd. Treba im samo platiti put, 

smještaj i osigurati odgovarajuću klimu. Sve su to bili sudionici antihrvatskog 

derneka na trgu bana Jelačića. 

U pola sata prosrpske histerije na tom derneku nabrojani su “svi zločini” koje je 

HV-a počinila nad jadnim napadnutim Srbima tog “tragičnog” kolovoza, ljeta 

Gospodnjeg 1995. Na slici u novinama vidi se 13 kreatura, a “mega” vijest su 

objavili svi mediji. Hrvateki bi rekli: “Ha, čujte, to je demokracija!” Slažem se, 

ali uz jedan uvjet: neka ih sponzoriraju njihovi “inostrani” sponzori, a ne hrvatska 

Vlada. 

Država smo u kojoj je sve više socijalnih slučajeva, gdje ljudi ne mogu 

“sponzorirati” ni sami sebe i svoje najbliže, a kamoli razbacivati lovu na 

protuhrvatske NGO-e. Međutim, dok se u Srbiji snimaju filmovi o Oluji i o 

Drugom svjetskom ratu pa s tim filmovima potom pobjeđuju na “demokratskom” 

Pulskom festivalu, naša “drugarica ministarka” kulture nema novaca sufinancirati 

ni jedan ozbiljan film o Domovinskom ratu ili o novijoj hrvatskoj povijesti. Quo 

vadis Croatia? 

Pravi problem sa srpskom “petom kolonom” u Hrvatskoj nisam još ni spomenuo. 

Koliko plaćamo da bi nas, recimo, “Documenta” prijavila strancima kao državu 

ratnih zločinaca? Koliko nas koštaju filmovi koje “Gospođa ministarka” obilato 

financijski potpomaže, filmove o navodnom ubojstvu civila u kolovozu 1995. u 

Dvoru na Uni? Koliko je uplatio HAVC, Hrvoje Hribar? Tko je i čijim novcem 

snimio film prikazivan na festivalima diljem svijeta o Hrvatima koji su likvidirali 

“duševne bolesnike” u blizini Dvora na Uni? Koliko nas to na godišnjoj razini 

košta? 

U tu “mračnu” temu do sada je “zakoračio” jedino Zlatko Hasanbegović kao 

kratkotrajni ministar kulture. Osinje gnijezdo je munjevito reagiralo … makni ga 

da dođe “gospođa ministarka” i od tada RH plaća “šakom i kapom” filmove u 

kojima se “demaskiraju” stalno novi i novi zločini “ustaša”, HOS-a, gardijskih 

brigada, domobrana, Trenkovih pandura, dragovoljaca na Hitlerovoj strani u 

napadu na liberalni SSSR itd. itd. To su sve dokazi, jasni i glasni, da Hrvatska ima 

love do krova. Ali za koga? 

Za dragovoljce, branitelje, umirovljenike, socijalne slučajeve… dajte, najte! 

Nađite mi partizanskog penzionera makar rođenog nakon 1960. koji je počinio 

suicid. Među povratnicima, nakon “mirne reintegracije”, nema “samo-ubica”, u 

nevladinim udrugama ubio se samo jedan blagajnik kad mu je iznenada došla 

kontrola i pronašla mu manjak u blagajni…Pada mi na pamet film “Živjet će ovaj 

narod”, remek djelo socrealizma. Pitanje je samo dokle? 
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Po istraživanju zadnjeg monitoringa duž Jadrana, poslovica da “velika riba jede 

malu ribu” je netočna. Velika riba jede bijelu ribu i to često! 

Prijatelji Katarine Peović, sve neke stare komunjare, pljuckaju i kmeče iz dana u 

dan. Ne znam zašto, ali umuknu obično za Veliku Gospu. Ni priznanje Dobrice 

Ćosića ne djeluje na njihov talent za laganje. Riječki orjunaš bulazni o praznim 

srpskim selima i ubojicama u uniformama HV-a koji likvidiraju srpske starce, a 

koje njihovi junaci nisu stigli ukrcati u naše traktore. 

Tradicionalno srpsko napuhavanje i laži. Evo kako je to izgledalo mimo lažljivog 

sinopsisa naknadno probuđenih zagovornika ogromnih srpskih žrtava i domaće 

orjune. Dan 8. kolovoz 1995. Mjesto Topusko. Pukovnik Čedo Bulat na pustoj 

cesti, strojevim je korakom došao do generala Petra Stipetića te mu se obratio: 

“Gospodine generale, pukovnik Čedo Bulat, zapovjednik 21. kordunskog 

korpusa. Predajem vam korpus i čestitam hrvatskoj vojsci na pobjedi”. Za mene 

je to “corpus delicti” protiv serije laži Gorana Šarića i ostalih medijskih šarića… 

Ne postoji država na svijetu koja je bila unakažena komunističkim zločinima 

zakopanima u 1700 jama punih hrvatskih kostura, te koja je napokon pobijedila 

srpskog agresora, a da pri tome nije donijela zakon o zaštiti digniteta tog 

pobjedonosnog rata. 

Sudac Ivan Turudić jednom je o tome govorio tek kao o ideji. Odmah su se na to 

digli na svoje jadne kržljave noge svi orjunaški, jugofilski, kripto-komunistički i 

pseudo liberalni zombiji i ideju je pokrio zaborav. Titoisti su i dan danas prejaki. 

S nostalgijom se sjećaju debele “ljubičice bijele” i židovske novinarke koja je 

završila na Golom otoku jer je izrekla šalu da nije nikada vidjela da ljubičica može 

težiti preko sto kila. Na Golom je sama izgubila skoro 20 kg. 

Dok ovo pišem na Hvaru bukti požar. Hvar u daljini, a na Braču laganini. Nema 

boljeg objašnjenja nego da brojne požare na Jadranu izazivaju krijesnice! 

Povijest odnosa između dva bratska naroda Srba i Hrvata može se podijeliti na 

dva dijela. Prije pojave ustaša i nakon njihovog stupanja na domaću političku 

scenu. Prije, svi znamo za panslavizam, jugoslavenstvo u Đakovu, Splitu, 

Dubrovniku, Korčuli, Braču, pa i u Zagrebu. “Ustaša” Stepinac otišao je na 

solunski front kao srpski dobrovoljac. Dana 5. prosinca 1918. rođak Vesne Pusić 

Grgo Anđelinović, ili tako nekako, mitraljezom je “smirio” Hrvate koji su bili 

protiv odlaska “gusaka u maglu”. Rezultat je bio 13 mrtvih, 17 ranjenih! Ali, 

usprkos ovih “sitnica”, ljubav dva “bratska” naroda gazi nemilosrdno sve pred 

sobom. 

I onda dolaze zločeste ustaše koje kvare tu bratsku idilu. A idilu naših “istoričara” 

nediplomatski je pokvario Davor Ivanković u Večernjaku: “Kad su u Beogradu 

ubili Stjepana Radića, u Hrvatskoj nije bilo nijednog ustaše”. Ajde bre Davore, 

priupitaj Pofuka, Geru, Romca, doktora Torcide…? Pa svi znamo da je Stjepan 

Radić bio čisti, destilirani ustaša. Kad jedan “visoki” intelektualac kao što je Aca 

Vulin naziva premijera Plenkovića “glupim ustašom”, onda je to dokaz što nam 

se sprema. 

“Ustaša” Plenković i SDSS s Pupovcem zajedno u Vladi. Jasno je i političkim 

slijepcima da od 1918. pa do danas problem nisu ustaše nego Hrvati koji su 
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zaposjeli zemlju od Virovitice i Karlobaga pa sve do Karlovca. Kako im je to 

uspjelo ne zna ni baba Katarine Peović s pištoljčinom do koljena. Znači, vječita 

laž je alibi za ubijanje, osvajanje, nabijanje na ražanj, punjenje jama s Hrvatima… 

Ante Pavelić je, kao zastupnik u beogradskoj skupštini, gledajući Punišu Račića 

kako “skida” jednog po jednog “ustašu” i tek su se tada pojavile prve ustaše. 

Danas su glavobolja brojnih sutkinja prekršajnih sudova koje muku muče je li 

prvo bijelo polje u hrvatskom grbu za zatvor ili nije. Na zadnjim izborima prije 

smrti “ustaša” Radić dobio je oko milijun srpskih glasova i oko 90 posto hrvatskih. 

Eto, to je priča o ustašluku, tragikomična priča koja traje sve do danas. Što je 

najtragičnije, ta tragikomedija ostaje iznad vode, ne zbog Srba nego zbog 

hrvatskih glodavaca. 

Amnesty International pljucka po Ukrajini. Kad su Rusi žrtve, tretira ih Amnesty 

International, a kad su Rusi zločinci, tretira ih Amnezy International. 

 

Zvonimir Hodak / direktno.hr 

  

https://direktno.hr/kolumne/kad-vulin-premijera-plenkovica-naziva-glupim-ustasom-onda-je-to-dokaz-sto-nam-se-sprema-282872/
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OPET NAM SE SMIJEŠI BRATSTVO I JEDINSTVO 
 
 24/10/2022 

 
Petak je i za koji sat počinje “vječni derby” Hajduk-Dinamo u Splitu u koji nas 

uvodi duhoviti Joško Marušić iz Slobodne. Znatiželjni sin pita oca: “Tata, a k’o 

su sad ti Bjelorusi?”. Tata odgovara: “To su ti sine Rusi koji navijaju za 

‘Hajduk!'”. Evo, ni nogomet nije pošteđen politike. 

Politika u Lijepoj Našoj ne može bez patrijarha Porfirija. Po svojim javnim 

izjavama djeluje kao uspješni blefer, k’o stvoren za naše poltrone. Na dan pogibije 

vukovarskog heroja Blage Zadre naš se mađioničar ukazao u Vukovaru. Naši 

jugo-nostalgičari “vjeruju” da je to bio “čisti“ slučaj. 

Zbog svih njegovih nedavnih javnih izjava, država koja drži minimalno do svog 

digniteta, proglasila bi ga “personom non grata”. Na posvetu crkve Svetog 

Nikolaja pozvan je bio i predsjednik Milanović koji se zanimljivo, “ladan k’o 

špricer”, ispričao: “Pozvan sam na dolazak Porfirija. Mislim da je to malo 

nezgodno u ovom trenutku”. Ne malo nego jako nezgodno. Tipična  

 

‘Hrvatekima nedostaje je zajedništvo, nacionalna svijest, ponos ratnih 

pobjednika…’ 

Međutim, “ploveće kazalište” se nastavlja. Naš “pevač” iz Chicaga poziva u 

propovijedi u crkvi “svetog Nikolaja” sve da mole i za poklane Hrvate na Ovčari 

i za druge pobijene Vukovarce. Koja pila naopako. Prvo napadni, razruši, ubij, a 

potom moli za ubijene. Meni se to čini manje kao ekumenizam, a više kao crni 

humor. Evo još jednog zgodnog primjera crnog humora: “Pilot uđe u putničku 

kabinu aviona i obraća se putnicima: “Poštovani putnici! Jedan motor nam je 

otkazao, a drugi radi sa 30 posto. Već smo izbacili sav teret, ali to nije dovoljno. 

Da bi sretno sletjeli na najbliži aerodrom moramo žrtvovati dio putnika. Nećemo 

nikoga diskriminirati na osnovu boje kože, nacionalne pripadnosti ili seksualne 

orijentacije. Stoga moramo biti pravedni i ići po abecedi. Prema izlaznim vratima 

neka se odmah upute: Albanci, Arapi, biseksualci, cigani, crnci, a zatim 

homoseksualci…” Još se ne zna u čijem je vlasništvu bio taj avion. Ali se 

sumnja… 

Ono što Hrvatekima nedostaje je zajedništvo, nacionalna svijest, ponos ratnih 

pobjednika… Sve je to “zaostali tuđmanizam”. Kazati istinu danas je “malo je 

nezgodno” iliti “politički nekorektno”. Tako npr.: kad smo bili meta svih, 

nenaoružani, izloženi i ranjivi, napala nas je, uz JNA i Srbiju, i Crna Gora. 

Granatirali su Dubrovnik, mjesecima pljačkali u okolici grada, osnovali čak za 

zatočene Hrvate i logor u Morinju u Boki Kotorskoj. Crnogorski je admiral 

Vladimir Barović zbog srama na Visu počinio samoubojstvo. U znak sjećanja na 

mjestu gdje je bio logor za Hrvate podignuta je spomen ploča na kojoj je pisalo: 

“Sjećamo se zločina počinjenih da bi se osramotilo ime i duh Crne Gore. 

Izražavamo žaljenje za sve patnje koje su preživjeli zatočeni. Da se nikad ne 

ponovi”. Ali, na simboličan način, ponovilo se. Uprava za inspekcijske poslove 
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Crne Gore naložila je Općini Kotor da u roku od tri dana ukloni ploču. Kako bi 

rekao Milanović “malo nezgodno”. Hrvatska će naravno i dalje podržavati ulazak 

Crne Gore u euro-integracije, sve drugo bi bilo “malo nezgodno”. 

Badinterova je komisija davno odlučila da je Prevlaka naša, ali inzistirati na tome 

je “malo nezgodno”. Ni jedna hrvatska vlada ne spominje više pitanje Prevlake. 

Logor u Morinju je “nezgodan” kao i Porfirije u Vukovaru. Onda se čude zašto 

tvrdim da patimo od kompleksa manje vrijednosti. Naravno, ne treba odmah 

skakati na svaku glupost ili praznu provokaciju koju netko ispali prema nama, ali 

ni poltronski čkomiti kad nešto vrijeđa nacionalni ponos ili interes Hrvatske ili 

kad stranci pokazuju staro/nove aspiracije na naš teritorij, kulturu… Spomenimo 

samo talijansku premijerku, Orbana, Vučića, Slovence i “otvoreno more”… Naša 

politika navodno “superiorno” čkomi na sve provokacije jer se mi ne bi “šteli 

zameriti”. Mi smo stalno “politički korektni”. To bi bilo ok da tako postupaju i 

druge države. Međutim, kad se njima dogodi neka slična provokacija, oni 

reagiraju promptno i snažno, braneći dostojanstvo i suverenost. Za poltronsko 

ponašanje je karakteristično da se prema jakima ponaša snishodljivo, a gazi se one 

slabe. Tako je logično da čkomimo na razne provokacije koje dolaze od naših 

susjeda, ali zato Marka Franciškovića (kojem se stavlja na teret “podstrekavanje 

na terorizam” bez ijednog dokaza) držimo već skoro godinu dana u zatvoru, a u 

zadnje vrijeme ga čak dovode na sud okovanog lancima. 

 

Ponizna hrvatska politika nije neki suvremeni ‘izum’ 

Inventura rezultata koalicijske vlasti pokazuje da se biračko tijelo nasanjkalo na 

lanjskom snijegu. 

Treba ipak uvijek imati na umu kako spomenuta poltronska i pretjerano ponizna 

hrvatska politika nije neki suvremeni “izum”. Ona datira još iz ranijih vremena. 

Sjetite se samo izjave predsjednika HSS-a Vlatka Mačeka kad mu je bilo 

ponuđeno od strane “zapadnih saveznika” da bude na čelu “nove” hrvatske države. 

Vlatko je ponizno izjavio: “Dok se veliki tuku, mali moraju čučati ispod stola”. 

Nakon toga je taj isti Maček završio u sabirnom logoru Jasenovac, a od ožujka 

1942. godine nalazio se u kućnom pritvoru… Zanimljivo kako se ideja o “čučanju 

ispod stola” zadržala u podsvijesti Hrvateka sve do danas. Krug ljudi u Lijepoj 

Našoj koji se “pedantno” bavi s našom poviješću i danas smatraju Mačeka našim 

Henry Kissingerom. 

Evo još jednog primjera kako se neki danas i dalje drže te politike “čučanja ispod 

stola”. Čak i ljudi kojima je politika zadnja rupa na svirali znaju da je obuka 

Ukrajinaca u Hrvatskoj nešto što država može učiniti bez nekih osobitih političkih 

posljedica. Ne osuditi agresiju Rusije na Ukrajinu, ne ponuditi pomoć žrtvama 

agresije, zaboraviti da nas je upravo Ukrajina među prvima priznala, bilo bi 

kukavički i krajnje licemjerno. Ne kažem da će Zoran Milanović doživjeti sudbinu 

Vlatka Mačeka, ali ako je odbio pomoć žrtvi zbog “pripetavanja” s Plenkovićem, 

onda je to tipičan pucanj u prazno. Nula bodova. Bila bi moralna katastrofa kad 

Hrvatska ne bi sada pomagala Ukrajini dok se nalazi u ovoj tragičnoj poziciji 

nametnutog rata. Milanovićev slučaj pokazuje da biračko tijelo to zna cijeniti. 
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Njegova izjava iz 2016. godine da su “Srbi šaka jada” je to potvrdila u 

predsjedničkoj kampanji. Kad se u pitanju rata u Ukrajini posluša glas ulice, ili 

bolje rečeno glas naroda, u ovom derbyju između dva brda siguran pobjednik je 

Plenković. Uvijek, baš uvijek, ova država mora biti uz slabijeg i napadnutog. Tu 

je narod nepogrešiv. Bez referenduma i prazne ideologije, narod zna što treba 

napraviti. 

‘Pogubni’ kompromis 
Predsjednik Milanović predlaže politiku prema Ukrajini koja je prema mišljenju 

premijera Plenkovića pogubna. Plenković pak politiku koja je po Milanovićevom 

mišljenju pogubna. Stoga mnogi misle da bi bilo najbolje da sklope 

“pogubni” kompromis. 

Ne znam je li to stvarno izrekao Dostojevski ili Tolstoj ili Joža Manolić, no da je 

poruka mudra o tome nema zbora. “Ako dođe do trećeg svjetskog rata, neka netko 

ostavi poruku majmunima u pećini da se ne zajebu i ponovno postanu ljudi”. 

Iza životnih “zastora” događaju se zanimljive stvari. Recimo u Vatikanu. 

Papinska akademija je pred par tjedana objavila da je naš papa Franjo imenovao 

kao novu članicu Marianu Mazzucato. Mariana je redovna članica Papinske 

akademije što je prilično zanimljiva činjenica. Nova članica Papinske akademije 

je deklarirana ateiskinja i aktivna pobornica pobačaja. Mariana je Soroševa 

ekonomistica što je ujedno i dokaz ekonomske pragmatičnosti koja vlada u 

hodnicima Vatikana. Križanje i kukanje kako se Nečastivi uvukao u sam vrh 

Katoličke crkve je pretjerano. Europa se još Lisabonskim ugovorom odrekla 

kršćanstva i sada nas dobri papa Franjo ovim imenovanjem podsjeća u kojoj 

Europi mi zapravo živimo. Za vrijeme vladavine ovog dragog Pape čekaju nas još 

neki potezi Crkve koje će natjerati na razmišljanje. A što je loše u razmišljanju? 

Dva Bračanina slušaju misu u automobilu. Onaj na suvozačevom mjestu kaže: 

“Ugasi radio sad će kupiti milodare!”. 

 

‘Opet nam se smiješi bratstvo i jedinstvo’ 

Jugo-nostalgičari su u transu. Hrvat Tomislav Žigmanov imenovan je za ministra 

u novoj vladi Srbije. Evo vam ga na! Vodit će resor za ljudska i manjinska prava. 

U isto vrijeme Aca Vulin, novi srpski Ranković, dobio je “šimecki” u tur i ispao 

iz “prvih jedanaest”. I tko će sada spriječiti Srbiju da uđe u EU kokošinjac? Lijevi 

su mediji živnuli. Eto, opet nam se smiješi bratstvo i jedinstvo i svijetla zajednička 

budućnost, ali ovaj put u krilu EU-a. Srpska napredna stranka bi sada mogla izaći 

na izbore i u RH. 

Lex Žigmanov pokazao nam je što sve možemo kad smo zajedno. Srbija i 

Hrvatska za sva rješenja imaju problem! Ovo je nova srpska “Oluja” iza koje 

nastupa jugo-optimizam. Zamislite kako će likovati Vedrana Rudan, Bora 

Dežulović, Ivo Mikoličan, Branimir Pofuk, Robi Bajrušij, Gera Gerovac, 6. 

Lička iz Večernjaka…To je vijest! To je pravi vjetar u leđa našoj orjuni. 

Koliko je Srba bilo od 1991. godine do danas u raznim hrvatskim vladama, to 

nitko ne zna niti se uopće broji. To je k’o sa ženama. Kad puno i često daju, slabo 

ih tko šljivi. Ali kad se opiru, ne daju, bahate, pa na kraju ipak popuste, e to je 
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onda pravi uspjeh. I tako ćemo se, zahvaljujući Vučićevoj domišljatosti i 

“velikodušnosti”, pomalo sve više vraćati u već proživljenu zajedničku budućnost. 

U njoj će Antu Tomića, kad ga srpska policija zabunom zadrži na granici, 

ubuduće spašavati naš Žigmanov, a ne škartirani Vulin. Još samo da Rusija 

“pomete” ukrajinske naciste, da hrvatska nogometna repka “dabogda sve izgubi” 

i evo nama povratka u zajedničku budućnost. Onu koju smo s oružjem u ruci satrli 

u jesen 1991. godine. Ali, danas nema više mrkog i “isključivog” Tuđmana. 

Najveća mu je “mana” bila što je dobro znao s kim je stvarao ovu državu. Ti i 

takvi su, njegovim odlaskom, otpočeli post-jugo ples. 

 

Južina i jugovina 

Meteorolozi ovih dana stalno govore o južini koja nas prati već tjednima. Ja bih 

rekao ne samo južina nego i jugovina. Jugovina se vraća na velika vrata. Tako je 

Gradsko vijeće Šibenika dodijelilo za 2022. godinu nagradu Šibenika za životno 

djelo novinaru Ivi Mikuličanu. To je čovjek koji je uporno glorificirao Krstu 

Lambašu Maću, držao mu posmrtni govor, kartao s njim za života itd. Sve to u 

načelu nije loše. Nezgoda je jedino u tome što je povjesničarka Marijana 

Mikulandra dokumentirano dokazala da je Lambaša krajem 1944. godine izveo 

50 ranjenih hrvatskih vojnika iz šibenske bolnice te ih u Ražinama nožem 

pojedinačno klao vadeći im organe iz tjela. Neven Kursar, pišući o tome, rekao 

je: “Šibeniče, sram te bilo!” Jugo-nostalgičari su k’o korov. Ne može ih se 

iskorijeniti. 

Ovih je dana umrla u Veneciji Jagoda Buić Wuttke. Čitav se život bavila 

tapiserijom i oblikovala svoje radove papirom. Bila je na glasu kao značajna 

umjetnica, osobito u bivšoj Jugi. To i ne čudi jer je bila uvjerena Jugoslavenka. 

Povodom Jagodine smrti oglasio se njen kum Budimir Buda Lončar riječima: “Bio 

sam joj kum, sjećam se i datuma kad smo se upoznali – 28. ožujka ,’47”. Koje li 

romantike! Šef OZNA-e, tadašnji gospodar života i smrti, 1947. godine je 

upoznao mladu skojevku i eto u Jutarnjem dvije stranice za Budu o Jagodi. Još 

dvije stranice za Bajagu. 

Koliko je takvih kao Lambaša tih mračnih godina klalo Hrvate i bacalo ih u jame 

diljem Hrvatske, a danas, uz jutarnju kavicu, čitamo o njima u ljevičarskim 

novinama kao o dragim osobama koje su nas “zadužile” svojim životima? 

Pročitajte Jutarnji i Večernji, gledajte HRT, N1… Stalno se izmjenjuju isti likovi 

poput Gorana Hutineca, Hrvoja Klasića, Tvrtka Jakovine, nekada i 

Markovine… Maćin prijatelj prima nagrade, Bajaga (glorifikant četništva) sprema 

koncert u “Areni”… Thompson se ne smije ni približiti pulskoj Areni. Šesta Lička 

pazi na sve! 

Mnogi misle da iskrenost nije vrlina. To je sve više slabost. 

 

Sve manje Hrvata 

Na kugli zemaljskoj će 15. studenog ove godine biti osam milijardi stanovnika, a 

nas Hrvata je sve manje i manje. Demograf je u Hrvatskoj promašeno zanimanje. 

Ismijavaju ih ne samo političari koji izbjegavaju provesti i jednu ozbiljniju 
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demografsku mjeru nego i “zeleni džihadisti” koji stalno trube o vrtićima, ali 

proklinju majke s troje i više djece. 

Umjesto da politikom plaća zadržimo vlastite stručnjake u zemlji, pustili smo ih 

da odu trbuhom za kruhom u svijet, a sada uvozimo pakistansku, bangladešansku, 

filipinsku i drugu stranu radnu snagu. Imamo kronični nedostatak liječnika i 

medicinskih sestara jer mladi odlaze na bolje plaćene poslove u inozemstvo, a za 

one koji su još ovdje i pokušavaju izboriti bolje uvjete rada i plaće, ministar i 

Vlada mare k’o za lanjski snijeg. Umjesto da riješe konkretne probleme na koje 

zdravstveni djelatnici upozoravaju, stalno se mantra o nekoj reformi. Reforma je 

inače u našoj politici čarobna riječ da se nešto zamagli kao što su nekada to bile 

radne grupe. Kad ne znaš što bi s nekim problemom, osnuješ radnu grupu. Sad 

spremaš reformu. 

Nedavno sam upoznao sveučilišnog profesora u mirovini. Pokazao mi je rukopis 

knjige “Kako zaraditi ozbiljan novac”. Sad ne zna kako doći do love da je objavi… 

Zvonimir Hodak/direktno.hr 

 

https://kamenjar.com/hodak-opet-nam-se-smijesi-bratstvo-i-jedinstvo/  

 

 

  

https://direktno.hr/kolumne/tko-ce-sada-sprijeciti-srbiju-da-ude-u-eu-kokosinjac-eto-opet-nam-se-smijesi-bratstvo-i-jedinstvo-292644/
https://kamenjar.com/hodak-opet-nam-se-smijesi-bratstvo-i-jedinstvo/
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HODAK: ‘PLATFORMA MOŽEMO! JE OZBILJNO 

PODCIJENILA PRAVOSUĐE I ZAKONE ZAMBIJE’ 
 

23/01/2023 

 

Stigla nam je još jedna zima. Ljudi kojima su stanovi i kuće stradale u potresima 

i dalje su u kontejnerima. Nitko nije opovrgnuo katastrofalnu informaciju kako je 

do sada na Banovini obnovljeno slovom i brojem tek šest kuća, a u Zagrebu ni 

jedna. 

Sirotinja nikada nije bila prioritet onim bogatima na vlasti. No, nikad ne reci 

nikad. Novi HDZ-ov ministar graditeljstva Bačić krenuo je oštro, na prvu loptu. 

Za početak je zabranio sve nove potrese! Sad je odjednom HDZ-u postalo jasno 

kako treba cijeli proces obnove centralizirati i ubrzati te preskočiti nepotrebnu 

administraciju koja koči početak obnove. Kao da oni prije njega nisu to također 

javno tražili. 

Na kraju možda se opet vrate Vanđelić, koji je prvi govorio zašto obnova šteka, i 

Gordan Hanžek, državni tajnik koji je najviše odlazio na Banovinu, ali u 

službenom Audiu, pa je morao otići. Možda bi njegov rad bio bolje ocjenjen da je 

dolazio u Petrinju i Glinu na traktoru. 

Dok lijeve “progresivne elite” k’o fol spašavaju siromašnu djecu iz Konga i 

Zambije, u zemlji se sprema misija spašavanja “drugova” iz LGBTQ zajednice. 

Platforma Možemo! je ozbiljno podcijenila pravosuđe i zakone Zambije. 

Splitski glumac Pere Eranović, poznat i po tomu da ne juri dva puta mjesečno u 

Beograd po “inspiraciju”, dobro je uočio što se ustvari događa. Vrijedi ga citirati: 

“Vidite ovu ekipu u Zambiji. Ovu koja je trgovala djecom. Svakim danom sve 

više dokaza o njihovoj prljavoj i nečasnoj raboti. Čak i da se okrene priča u 

suprotnom pravcu i da se pokaže da je nepravedno dignuta hajka na njih, ostaje 

zanimljivom činjenica kako gotovo cijela medijska bulumenta šuti. Ista ona koja 

redovno raketira sve nepoćudne iz konzervativnog spektra…. Šute i EPH-ovci, 

nema glasa od splitskog šeširdžije. Mukom je zamukao i onaj ćelavi verbalni 

nasilnik koji je hračnuo po Vukovaru. Šute i dežurne pravobraniteljice za djecu. 

Umukle i višestruko rastavljene spisateljice. Nema Mile Kekina s gitarom da 

objavi kakav džepni hit. Znate zašto? Jer je cijela ta uhićena ekipa iz Konga dio 

establišmenta koji već godinama izigrava moralni korektiv. Ta klika udara po 

moliteljima pred bolnicama i trgovima. Ta klika opravdava upad novinara na tuđi 

posjed. Ta klika provodi pritisak na referendumske inicijative. Ta klika branitelje 

naziva šatorašima. Ta klika glorificira pravo na čedomorstvo. Ta klika određuje 

što je umjetnost… Ta klika slijedom toga bez pol muke odstrijeli reperski duo iz 

javnog prostora jer su uvrijeđeni njihovim pjesmama i tako ljudima izbijaju kruh 

iz usta. Ali zato ta klika u svojim performansama redovno briše usta hrvatskom 

zastavom. 

Psuje zadrtu majku ljudima koji ne misle k’o oni. Lijepe svinjsku glavu na 

fotografiju ministra islamske vjeroispovijesti…. Ta klika je zapravo tek raja, 
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bezobrazna raja čiji je mali dio sada zapeo u državi na čijim televizorima ne 

postoji ni jedna vrsta šprajca da ih brani izrugujući one koji bi ih sankcionirali. 

Raja zapela u državi gdje ne postoji ‘Provjereno’ na kojem će se vrtjeti žalopojni 

prilozi o homofobnoj sredini, gdje transvestit ne može dobiti dijete na 

‘izvolite’….“ 

Treba ozbiljno obratiti pažnju na ekskluzivnost tog teksta. Na tragu toga 

zanimljivo je i pitanje koje je na fejsu postavila Vesna Vučemilović, saborska 

zastupnica: “Kad će se DORH uključiti u istragu o posvajanjima iz Afrike”“ Tu 

se Vesna ne treba brinuti. 

Upravo je ovih dana DORH “munjevito” podigao optužnicu protiv Ratka Dopuđe 

i Davora Lukića koji su navodno pred trideset godina raketirali Banske dvore… 

Da su, apstraktno govoreći, raketirali CK Saveza komunista RH, već bi davno 

“visili”. I na kraju pitanje svih pitanja: kakva bi intonacija ove farse bila da su u 

nju bili uključeni tzv. ognjištari, neki Thompsonov klavirist, bubnjar “Prljavaca” 

ili menadžer Tram 11? Bi li i onda prvo vladala “gromka” medijska tišina o cijeloj 

aferi, a potom tekstovi puni suosjećanja s “jadnim” ljudima koji sada sjede u 

zambijskom zatvoru, a samo su htjeli spasiti nekolicinu kongoanske dječice? 

I dok nam svakodnevno svira Radio “Laganini”, daleko smo od laganinija. Rusi 

imaju svog novog cara – Putina. Na žalost, za razliku od Staljina, Putin je pun 

nuklearnog oružja. 

U Prvom i u Drugom svjetskom ratu poginulo je po trideset milijuna ljudi. Treći 

nije daleko… Hoće li u doglednoj budućnosti stati ovo bezumno krvoproliće? To 

zna samo Putin. Ameri testiraju svoju vojnu moć i oružje preko NATO-a, 

nadmetanje Rusije i SAD-a za primat se nastavlja, a Ukrajina krvari, ljudi ginu, 

iselili se, a infrastruktura se iz dana u dan pretvara u hrpu ruševina za čiju obnovu 

će trebati desetljeća. 

Čak i uz izdašnu europsku i svjetsku financijsku podršku. Hoće li ipak sve završiti 

po onoj Porfirijevoj poruci, koju je doduše poslao Srbima u odnosu na Kosovo i 

Hrvatsku, da su se granice uvijek mijenjale pa će se i opet mijenjati. Možda bi, 

sukladno toj njegovoj izjavi, Porfirije pristao na mijenjanje granica i gubitak 

Kosova, e da bi njegova uzdanica Putin (ne-daj-Bože) promijenio granice 

Ukrajine i zadržao Krim i možda još ponešto. 

Nekako mi se čini da je Porfirije zaboravio na tu “jednadžbu” kad je govorio o 

mijenjanju granica. Izgleda da se to odnosilo samo na proširenje granica Srbije. 

Naravno prvenstveno u BiH, ali i u Hrvatskoj. Republika Srpska nam je odmah 

tu, nadomak Siska i Zagreba. Vidi se, kad je vedro, sa Sljemena. Srpski svet se 

nazire, a Hrvateki se zabavljaju svojim medijskim igricama kako da “liberalna” 

ljevica potuče “zatucanu” desnicu. Za početak, dobro je da smo na Sljemenu 

postavili topove… Mislim na snježne topove. Bolje išta nego ništa… 

Na Krku se snima film o gay partizanima. Komentar na fejsu .”Znao sam da su 

Mirko i Slavko bili više od drugova”. 

Moram se pohvaliti da je moja dugogodišnja kolumna čitana, ali i kritizirana. To 

je normalno i poželjno. Međutim 80 posto zamjerki odnosi se na to kako ne 

“udaram” dovoljno oštro protiv onih na vlasti. To je naravno HDZ. Ti 
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“dobrovoljni davatelji tuđe krvi” nikako ne mogu shvatiti neke naoko jednostavne 

stvari. Sva moja kritika onih na Pantovčaku i u Banskim dvorima je samo obični 

“ubod komarca”. Je li se ikada itko od njih zapitao koliki postotak birača je 

potreban da neka stranka u RH dođe na vlast. Niti 35 posto. 

U Francuskoj i Njemačkoj je potrebno više od 65 posto, a u skandinavskim država 

još i više. Zato, dragi moji kritičari, izlazite na te je**ne izbore i birajte one koji 

će cijeniti vaše glasove, koji će se bojati vašeg gnjeva i koji će slušati vaše 

mišljenje. Do sada su se samo tresli od smijeha. 

A kako je to u pravim, klasičnim demokracijama? Evo primjera. “Veliki” 

korupcijski skandal prisilio je predsjednicu norveškog parlamenta Evu Kristin 

Hansen da podnese neopozivu ostavku. Utvrđeno je da je nesretnica koristila stan 

od pedeset kvadrata koji je pripadao državi. Mogla ga je koristiti ako je njena 

privatna kuća udaljena od parlamenta najmanje četrdeset kilometara. Njena je bila 

udaljena samo trideset i sedam km. Naša Eva se ispričala i obećala da će platiti 

norveškoj državi neophodan iznos kojim je oštetila državu… 

Onako usput rečeno, Norveška danas ima suficit od trilion i tristo milijardi dolara, 

a kad još Eva uplati lovu za nezakonito korištenje garsonijere od pedeset 

kvadrata…. Za takve standarde se trebaju građani izboriti koristeći sva dopuštena 

demokratska sredstva, a napose izbore. Tu moje jadikovke na vlast ništa neće 

promijeniti. 

Netko mi je na moj zid poslao sliku platnene vreće za odlazak u trgovinu. Na njoj 

lijepo piše: “Bože daj mi snage da kupim samo ono po što sam došla”. 

Čitam kako je “Srbija mobilizirala dvadesetak hrvatskih policajaca”. Hvala Bogu, 

znači da su se odnosi napokon normalizirali. Evo nama još jedne, obrnute mirne 

reintegracije na djelu. Znači da će Vučić uskoro moći sjediti za “okruglim stolom” 

s ostalim vitezovima. 

Hrvatska (i Vesna Škare-Ožbolt) se sa “sjetom” sjeća generala Jacques Paul 

Kleina, američkog generala, francuskog imena. Zahvaljujući Jacquesu donijeli 

smo Zakon o oprostu, jedinstven u povijesti ratovanja. Prema tom Zakonu ratni 

pobjednik oprašta sve onima koji su ga napali, razorili, ubijali, silovali… Kao sad 

smo kvit. Nemojte nas više napadati, a mi vam sve opraštamo. Čak ćemo vam 

dopustiti i da mobilizirate “naše” policajce koji su u stvari “vaši”. 

Kaže Nikola Kajkić: “Rado idu Srbi iz hrvatskog MUP-a u srpske vojnike”. 

Donji Lapac, Knin, Vukovar… Dok Hrvati vraćaju oružje iz Domovinskog rata, 

poboljšava se položaj Srba koji ga ne vraćaju. Ali zbog tog i takvog oružja Marko 

Francišković više od godine dana sjedi u Remetincu iako se zna da je Borovo 

Selo bolje naoružano od ukrajinskih branitelja. Ako uzmemo u obzir srpske 

policajce s dvojnim državljanstvom koje Srbija mobilizira, onda opet treba 

uvježbavati poticajnu pjesmu: “Bože čuvaj Hrvatsku…” Kao to će nam pomoći… 

Uglavnom, “mobilizovani” srpski policajci su se odlučili. Hrvatska im je bila kao 

mater koju su sisali do kraja. 

Evo nove provokacije na mom zidu. Slika povodom dolaska talibana na vlast u 

Afganistanu i tekst: “Dolaskom talibana na vlast, oko 200 tisuća ljudi otišlo je iz 

Afganistana”. 



                      ZVONIMIR HODAK, THOMPSON I ZDS              349 

 
 
Druga slika: Hrvatska i Vlada pa slijedi tekst: “Dolaskom HDZ-a na vlast oko 500 

tisuća ljudi otišlo je iz Hrvatske”. Dok sam bio tri godine odvjetnik HSP-a, sjećam 

se da je pred izbore 1992. godine tadašnji predsjednik HSP-a Dobroslav Paraga 

izjavio otprilike ovo: “Ako ne pobijedi HSP nego HDZ, bit će Hrvata po bijelom 

svijetu kao jeftinog roblja i radne snage”. Sad gotovo više nema HSP-a, ali Hrvata 

opet ima po cijelom svijetu. 

Pogodite tko je pobijedio u ratu Vlade i trgovaca? Kažu na fejsu: “Plašenje 

trgovaca Državnim inspektoratom isto je kao i plašenje pedera golom guzicom”. 

Vlada poziva trgovce na razumno postupanje, ali ništa ozbiljno ne poduzima da 

vrati cijene na one od 31. prosinca prošle godine. Kažu da Državni inspektorat 

“češlja” frizere i ugostitelje, ali što je s ostalima? Valjda su ćelavi pa ih ne treba 

češljati. 

U Saboru se vode isprazne polemike. Za to vrijeme se u travnju očekuje veliko 

poskupljenje struje. Jedino se još “trofazni” nisu oko toga oglasili. Čekaju upute… 

Slika tjedna je, možda čak i za Marićevu “ćirilicu”, kad veliki i tobože 

kompetentni političari sjede negdje u Belgiji za stolom i razglabaju, a Vučić sjedi 

sam, k’o “Pale sam na svijetu” u drugom redu. Sve izgleda čak i pomalo duhovito. 

Da se tamo kojim slučajem našao Vlatko Maček, on bi morao sjediti ispod stola. 

Nakon pobjede desnice u Italiji, navodno su se istarski antifašisti požurili sa 

sankcijama prema susjednoj Italiji – smanjuju slova na talijanskim nazivima 

ulica. 

Na Kosovu je krajnje napeto. Vojni analitičari analiziraju vojnu snagu Srbije i 

Kosova. Srbija je naoružana do zuba. Nabrajaju avione, tenkove, helikoptere, 

dronove…. Međutim, našeg isusovca patera Iku Mandarića ne zanimaju dronovi. 

Njega zanima koliko Srbija ima traktora. Čini mu se da će Srbi na Kosovu s 

protekom vremena doživjeti reprizu onog što su u kolovozu 1995. doživjeli u 

Hrvatskoj. Možda pater Ike zna… On sigurno ima dobre kontakte s “onima gore”. 

Još jedna provokacija na fejsu: Markov Trg, slika Vladinih zgrada okruženih 

željeznim ogradama i tekst: “Zna li se je li možda Schengen stigao na Markov 

trg?” Isti pošiljatelj odmah šalje i sliku nasmiješenog Hitlera koji se hvali: “Ja 

sam odavno bio za Europu bez granica…” 

 

Zvonimir Hodak/direktno.hr/  

https://kamenjar.com/hodak-platforma-mozemo-je-ozbiljno-podcijenila-

pravosude-i-zakone-zambije/   

https://kamenjar.com/hodak-platforma-mozemo-je-ozbiljno-podcijenila-pravosude-i-zakone-zambije/
https://kamenjar.com/hodak-platforma-mozemo-je-ozbiljno-podcijenila-pravosude-i-zakone-zambije/
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PODRŠKA FRA ANTA KUKAVICE THOMPSONU 
 

Dirnula me je, a i ne samo mene, podrška fra Anta Kukavice ‘teroristi’ Marku 

Franciškoviću natjerala me je da pokušam naći još neko njegovo slično pismo. 

Da, već sam objavio jedno takvo njegovo reagiranje u knjizi: J. Pečarić, Mojih sto 

knjiga, Zagreb, 2020. Radilo se o podršci njegovom kolegi don Josipu Delašu.  

S obzirom na prijateljstvo s don Lazarom Ćibarićem iznenadio sam se kada sam 

otvorio link s datumom 24. 12. 2022.: 

http://www.hkv.hr/poetna/najnovije/50-hrvatska/9440-reakcija-fra-kukavice-na-

progon-upnika-od-strane-htv-a.html  

Međutim, don Lazar me je upozorio da se u tekstu govori o događaju od prije 11 

godina. I doista je isti tekst objavljen 28. 10, 2011. i može se naći na linku: 

https://www.hkv.hr/vijesti/hrvatska/9440-reakcija-fra-kukavice-na-progon-

upnika-od-strane-htv-a.html  

Međutim našao sam još jedno slično pismo fra Anta. Radi se o njegovoj potpori 

Marku Perkoviću Thompsonu: 

 

Home>VIJESTI>HRVATSKA>FRA ANTE KUKAVICA PORUČIO 

PREDSJEDNICI Ovo vas molim kao jedan mali fratar, dragovoljac i invalid 

Domovinskog rata 

 

 
 

  

http://www.hkv.hr/poetna/najnovije/50-hrvatska/9440-reakcija-fra-kukavice-na-progon-upnika-od-strane-htv-a.html
http://www.hkv.hr/poetna/najnovije/50-hrvatska/9440-reakcija-fra-kukavice-na-progon-upnika-od-strane-htv-a.html
https://www.hkv.hr/vijesti/hrvatska/9440-reakcija-fra-kukavice-na-progon-upnika-od-strane-htv-a.html
https://www.hkv.hr/vijesti/hrvatska/9440-reakcija-fra-kukavice-na-progon-upnika-od-strane-htv-a.html
https://fenix-magazin.de/
https://fenix-magazin.de/topnovosti/
https://fenix-magazin.de/topnovosti/hrvatska/
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HODAK: ‘IDEOLOŠKA LJEVICA JOŠ ČVRSTO DRŽI 

VLAST KOJU JE ZGRABILA DOK SU HOS-OVCI 

GINULI UMJESTO NJIH’ 
 
24/04/2023 

 

Večernji list od 20. travnja, ljeta Gospodnjega 2023. na naslovnici objavljuje: 

Ognjen Kraus: “ZDS mora biti kazneno djelo, a ne prekršaj”. Počelo je! Bravo, 

Ognjene! Treba njih satrti ognjem i mačem. No, ima i lukavih fašista koji će se 

sad početi derati “Za domovinu spremni”. Za njih treba direktna primjena Lexa 

Vlado Ranogajec. Da podsjetim. Drug Vlado je, zajedno s jednim drugim 

Krausom, daleke i legendarne 1945. najprije strijeljao “bandu”, a onda im post 

mortem slao optužnice. 

Malo ga je navodno čudilo da nitko od optuženih i strijeljanih nije stavio prigovor 

na optužnicu. Naravno da su mogli, samo da su bili živi. I predsjednik Židovske 

općine Zagreb bio je u Jasenovcu s državnim vrhom. Uz glazbu Ive Josipovića iz 

opere o Johnu Lennonu, koji je valjda u ona vremena skončao u Jasenovcu, naš 

“ognjen i mačem” može puno dobrog napraviti za “našu stvar”. 
 

Licitacija žrtvama 

Recimo, da se s “dogovorenih” 83.000 žrtava vrati natrag na 700.000 kao u doba 

Titovog komunizma. Stvarno je drugovi povijesni revizionizam dvadeset poratnih 

godina tvrditi, dokazivati, uvjeravati, prijetiti i zatvarati zbog cifre od 700.000 

žrtava, a onda pristati na 83.000. K’o sudska nagodba na nekom općinskom sudu 

u Zagorju. Deveti krug se polako zatvara. Pupovac, Kraus, Furio Radin, Kajtazi, 

Soros, NATO, naš Mato ili Mate… Gdje god se okreneš svugdje netko takav. 

Nigdje Frana Tente kojeg su 1948. ubili u dvadesetoj godini jer je na Marjanu 

iznad Splita izvjesio službenu hrvatsku zastavu. Ma zamislite koji krimen! Danas 

su splitski heroji Dežulović i Miljenko Smoje. S punim pravom. HOS-ovcima 

ZDS u Vukovaru, na Srđu i poruka “Poserem vam se na Vukovar”. Po meni to je 

hrabro. Bravo, narodni heroju, Boro Dežuloviću! 

I Što sad? Koliko ova “neželjena” država to može izdržati? 

Podsjeća me sve na plitki vic o Muji i Sulji. Mujo kod doktora, ruke mu se tresu 

pa nervozan priča: “Moj doktore, ja se jedan dan vratim s posla par sati ranije i 

nađem Sulju u mom krevetu s Fatom. Kažem Sulji: E’ gotov si Suljo, ufatim 

sjekiru, a on meni: ‘Nemoj Mujo, promisli. Lako je ubit’ čovjeka, ali onda te čeka 

Zenica, robija. Nećeš valjda robijat zbog Fate! Hajmo popit’ kafu k’o ljudi'”. I 

Mujo se složi da nije Fata vrijedna robije pa ode sa Suljom na kafu. “E'” nastavi 

Mujo, “ja se nakon toga vratim još sedam, osam puta ovako ranije s posla i svaki 

puta Suljo tamo. Uvijek ista priča. Nemoj Mujo, k’o jebe Fatu, Zanica, hajmo na 

kafu…” Doktor ga prekine: “Dobro Mujo, kako ti ja tu mogu pomoći?” “Pa 

možete doktore. Da li ja smijem piti toliko kafe?” 

Za asocijaciju na stanje u Hrvatskoj primjerenije bi bilo da se ne radi o pijenju 

kave nego o pušenju. Doktore, smijemo li toliko “pušiti”? Štete li tako česte 
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pušione našem zdravlju? Ognjen Kraus, Krešo, Boris, Milorad, Furio, Veljko… 

previše kafa odnosno pušenja u Lijevoj našoj. Kraus nije definirao pojam zastare. 

Što je s HOS-ovcima, dragovoljcima Domovinskog rata koji su četiri godine urlali 

i derali se ZDS i na kraju dali Sulji pedalu… Je li njihov krimen zastario ili tu 

zastare nema? Na kraju, mogli bismo kao država “popušiti” zbog kafe! 

Obično je glavni zgoditak u nagradnoj igri odlazak na putovanje. Hrvatskim 

braniteljima glavni zgoditak bio je ne odlazak na put, osobito u Haag. 

Hrvatska je uređena zemlja: Imamo euro, NATO, EU… Možda zato ima sve 

manje tema za jednu srednje dugačku kolumnu. Čitam stari subotnji Večernjak i 

naletim na Pofuka. “Plenkovićev njemački pozdrav saborskoj zastupnici 

najprljavije su psovke protiv demokracije i slobode”. Misli Brane da je 

Premijerovo “Gute Reise” i “Auf Wiedersehen” isto što i fašistički urlik “Raus”. 

Dobri stari “jugović” Brane je jako senzibilan. Zapravo pomalo nepravedan. A.P. 

je s jedne strane dobio pregršt aplauza za konačan obračun sa “zloglasnim” 

pokličem ZDS, a sad sve zapacka s “Gute Reise” lijevoj saborskoj zastupnici 

Daliji Orešković. 

To postaje “nepisani zakon”, a njih se treba čuvati. Pisani su puno lakši. Opališ 

sve one koji “urlaju” ZDS sa četiri tisuće eura, a “Gute Reise” proglasiš 

“najprljavijom psovkom protiv demokracije i slobode”. Potom vrebaš one koji će 

ti pomoći da osvojiš svoje srebrnjake… Za to imamo Pofuka, Švarca, Bajrušija, 

šestu ličku i druge brojne čuvare revolucije koja “teče”. Novi cilj je već zadan: 

ZDS u Kazneni zakon RH! Sve u ime demokracije i slobode! Sve podsjeća na 

1945. i 1971. Godine koje se vraćaju. Što je najgore, vraćaju se kroz pravosuđe i 

MUP. Presuda Marku Juriču i inicijativa Ognjena Krausa pokazuju put kojim 

ide država. 

Stara američka poslovica kaže “da ako ne znaš kamo ideš, svaki put će te odvesti 

tamo”. 

Doktori, medicinske sestre, daktilke na sudovima i suci općinskih sudova prijete 

masovnim prosvjedima. Moj teniski partner prof. Žukina uvjeren je da se radi o 

masonskim prosvjedima… 
 

Pomlađivanje Domovinskog pokreta 

Listam subotnje novine. Jimmy Stanić i supruga ušli u “Domovinski pokret”. 

Počelo je naglo pomlađivanje DP-ta, što je dobro. Još bolja vijest dolazi od Ive 

Goldsteina na istoj stranici Jutarnjeg. Profa nam izgleda ne vjeruje pa poručuje: 

“Tito je oslobodio Istru i Hrvatsko primorje. Bio je veći Hrvat od Pavelića. Dio je 

hrvatske povijesti i Ustava”. O listama najvećih zločinaca dvadesetog stoljeća ni 

riječi. Profi malo šteka tzv. “memorija pamćenja”. Tito se četiri godine borio za 

Jugoslaviju, a po profi je ispao “veći Hrvat od Pavelića”. 

Nema gore stvari od neprekidnog podgrijavanja povijesti od strane profesionalnih 

povjesničara. Još kad se zna da je profa doktorirao noviju hrvatsku povijest u 

Beogradu sve postaje jasnije. Treba pogledati zemljopisne karte Hrvatske do 

1945. i one od kad je “veliki Hrvat” dograbio vlast pa će sve biti jasno… Gdje su 

ostali Boka Kotorska, Srijem, Neum? Na kraju o ovoj temi, imam pitanje za 

Jutarnji: Zašto uvijek Goldstein? Dajte nama redovnim čitateljima i kupcima vaših 
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novina malo i drugih, kao npr.: Klasića, Jakovine, Markovine. Mislim ovih koji 

su doktorirali na filozofskim faksevima u Zagrebu i Splitu da se malo razvedrimo 

i nasmijemo u ova tmurna vremena. 

Oscar Wilde je lijepo procijenio: Povjesničar je čovjek koji daje točan opis 

događaja koji se nikada nije zbio. Kao Tito se borio za Hrvatsku… 
 

Pravosuđe s posebnim potrebama 

Pripisuje mi se autorstvo uzrečici da Hrvatska ima “pravosuđe s posebnim 

potrebama”. U tom pravosuđu kao posebno loše strši Državno odvjetništvo i 

USKOK. Spektakli s uhićenjem ministara u šest ujutro služe kao jeftini izgovor. 

U uređenim zemljama ministri se pozovu u policiju na razgovor i na kraju im se 

priopći da su lišeni slobode, bez radoznalih i naslađujućih pogleda susjeda te 

slučajnih prolaznika i novinara. Ostavka šefice USKOK-a postala je pravi 

spektakl koji govori o “posebnim potrebama”. 

SOA izda priopćenje u kojem upozorava na izraziti rast četništva, ali bez 

konkretnih alata kako taj rast obuzdati. Novinar upozorava na konkretan slučaj 

“sveštenih lica” koja pjevaju četničke pjesme i to završava presudom za novinara 

zbog govora mržnje. Istup “željeznog” demokrate Bore Dežulovića sa senzualnim 

“sranjem” po Vukovaru samo je dokaz da “partija” opet kontrolira politiku 

DORH-a. Nitko nije ni pomislio da je možda i tu na djelu govor mržnje prema 

Domovinskom ratu. Na skupovima na kojima je govorio Marko Francišković nije 

eksplodirala ni jedna petarda, nije bilo ni nereda ni tučnjave. Štoviše on je osobno 

s govornice pledirao na mir i dostojanstvo. Međutim, doslovno je isforsirana 

konstrukcija o “poticanju na terorizam”. 

Nakon više od godine dana istražnog zatvora, sada je pušten na slobodu. DORH 

je odmah izjavio žalbu koju je viši sud usvojio i on je vraćen u Remetinac. 

Županijski sud ga je potom ponovno pustio na slobodu, ali DORH se ponovno 

žalio. Samo što je sada Visoki kazneni sud žalbu DORH-a odbio. Ono što daje 

posebnu boju ovom predmetu jest to da u godinu i pol još nije potvrđena optužnica 

protiv Franciškovića. Zašto? Još se ne zna… ali će se doznati. 

Uhvatili Indijanci Muju kako krade njihov krumpir. Dovedu ga do vrača, a on 

kuka: “Sad sam na*ebo, sad sam gadno naj*bo!” Priđe mu vrač i smiruje ga. Šta 

kukaš k’o curica, k’o da si ranjen. Eno ti tamo poglavice. Pokaži da si muško i 

baci mu kamen u glavu”. Uzme Mujo kamen i zvekne vrača usred čela, a vrač mu 

šapne “E sad si na*ebo!” Pouka: Ako ti je suđeno, na*ebat ćeš u našem 

pravosuđu prije ili kasnije. 

Bračanin na samrti. Dolazi mu sin da se oprosti. “Jel’ ti ono žena peče fritule?” 

upita Bračanin. “Da, pape!” “Ajde, donesi mi jednu” zamoli otac. Sin ode i vrati 

se praznih ruku. “Ne da mater. Kaže da je to sutra za sahranu….” 

Evo nama Ante Tomića. Sabrane mudrosti. “Poremećenim osobama poziv 

svećenika odličan je izbor… Što god napravili biskupi i katolička štampa, naći će 

poneku lijepu riječ za njih”. Gdje naš Ante vidi “katoličku štampu”? Možda RTL 

izdaje neke tiskovine s urednikom Zoranom Šprajcom? Kaže on javno: “Gospodo 

svećenici, biskupi i nadbiskupi, ženite se i je*ite svoje žene”. Jel’ to ta Tomićeva 

“katolička štampa”. Kad bi Katolička crkva imala sve one privilegije koje u 



354                     ZVONIMIR HODAK, THOMPSON I ZDS  

 
 
Hrvatskoj uživa SPC i njihovo vodstvo, onda bi se možda i moglo govoriti o 

“katoličkoj štampi”. Do tada naš Ante žali i dalje za sjajnom podoficirskom 

karijerom koju su mu ti katotalibani pobjedom u Domovinskom ratu uskratili. 

Više znaju tovar i magarac nego sam tovar. 

Piše naša Goranka Jureško u Jutarnjem kako je uvjeravanje u 2023. da je moći 

uzvikivati ZDS vrhunac slobode izražavanja napad na zdravu pamet. Vjerojatno i 

jest ako Goranka misli na pamet naših ljevičara, antifašista i ostarjelih unitarista. 

Naša “zdrava pamet” ostala je još u glavama dalmatinskih orjunaša, likova koje 

je plastično opisao orjunaš Miljenko Smoje. 

A sve zajedno još je 1938. smjestio u pravi okvir Miroslav Krleža u romanu: “Na 

rubu pameti”. Parola “Smrt fašizmu – sloboda narodu” u kombinaciji sa zdravom 

pameti na djelu je trenutno u Ukrajini. Moraš imati mozak od najmanje sto 

konjskih snaga pa da shvatiš naše antife. Winston Churchill je smislio skraćenicu 

KBO koja u prvi mah podsjeća na Rusku tajnu službu, ali u stvari je značila “keep 

buggering on” ili u prijevodu “nastavite se boriti”. Svi zajedno uhvaćeni smo u 

mrežu ideološke ljevice. Ona gubi vlast diljem Europe, ali u Lijepoj našoj još 

čvrsto drži sve što je zgrabila dok su HOS-ovci ginuli umjesto njih. Ali ne 

zauvijek. Kako je rekao genijalni Winston :”Keep buggering.” 

Diljem Hrvatske svi restorani, bašte i krčme koje drže do ugleda i tradicije izvjesili 

su natpise: “Stigla mlada otočka janjetina”. Na pitanje “od kuda?”, odgovaraju: 

“Direkt s Novog Zelanda!” 
 

Zvonimir Hodak/direktno.hr 

https://kamenjar.com/hodak-ideoloska-ljevica-jos-cvrsto-drzi-vlast-koju-je-

zgrabila-dok-su-hos-ovci-ginuli-umjesto-njih/ 
 

  

https://direktno.hr/kolumne/ideoloska-ljevica-jos-cvrsto-drzi-vlast-koju-je-zgrabila-dok-su-hos-ovci-ginuli-umjesto-njih-313138/
https://kamenjar.com/hodak-ideoloska-ljevica-jos-cvrsto-drzi-vlast-koju-je-zgrabila-dok-su-hos-ovci-ginuli-umjesto-njih/
https://kamenjar.com/hodak-ideoloska-ljevica-jos-cvrsto-drzi-vlast-koju-je-zgrabila-dok-su-hos-ovci-ginuli-umjesto-njih/
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LISTE SA STANFORDA, FAH IDIOTI I JOSIP 

ŠIMUNIĆ, DRAGOVOLJAC.COM, 2023. 

 

LISTE SA STANFORDA, FAH IDIOTI I JOSIP ŠIMUNIĆ 

2. 

(Drobilica i predstavljanje knjige o Šimuniću) 

 
Ivo Drobilica je na str 424. svoje knjige Povijesni revizionizam i neoustaštvo 

spomenuo i predstavljanje knjige o Josipu Šimuniću: 

Na primjer, promocija knjige Josip Šimunić i "za dom spremni" Josipa Pečarića 

u prostorijama zagrebačke HVIDRA-e 2019 . pretvorila se u ustaški dernek. Prvo 

je netko pročitao pjesmu posvećenu Šimuniću koja završava usklikom "za dom", 

na što je publika uzvratila: "Spremni!" U diskusiji, koja se većim dijelom nije 

direktno ticala teme promovirane knjige napadnuti su svi mogući "neprijatelji 

Hrvatske i hrvatskog naroda: Pupovac, Ivo Josipović, historičari Goldstein, 

Jakovina i drugi". 

A kad Drobilica nešto ‘pohvali’ jasno je da o tome treba više pisati. Ali, ipak je to 

Drobilica pa i ne iznenađuje da mora nesto slagati. Naime ja sam doista spomenuo 

neku 'istoričare' iz RH citirajući sjajnog hrvatskog kolumnistu i odvjetnika 

Zvonimira Hodaka: 

Zahvaljujući hrvatskim Jugoslavenima ZDS će ostati vječna kost u grlu grlatih 

ljevičara među kojima upravo briljiraju profesori povijesti na našim fakultetima 

kao Jakovina, Klasić, Markovina, Budak, Perica…  

https://direktno.hr/kolumne/zasto-duhacek-i-njemu-slicni-ne-mrze-hrvatsku-u-

tisini-svoga-doma-167753/ 

Ali, avaj, tu nema Drobilice. Nema u mom objavljenom govoru, ali nikada se ne 

može biti siguran da u govoru nešto nije pročitano ili je rečeno više nego što je 

napisano.  

Zato prvo u nastavku dajem niz tekstova o predstavljanju knjige, i u njima se dr, 

sc. Drobilica ne spominje. 

https://direktno.hr/kolumne/zasto-duhacek-i-njemu-slicni-ne-mrze-hrvatsku-u-tisini-svoga-doma-167753/
https://direktno.hr/kolumne/zasto-duhacek-i-njemu-slicni-ne-mrze-hrvatsku-u-tisini-svoga-doma-167753/
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Međutim, cijelo predstavljanje imate na youtube-u pa je možda Drobilica tamo i 

pronašao sebe: 

https://www.youtube.com/watch?v=8lzu7T4bVT4  

Ako netko pronađe da se spominje dr. Drobilica molim ga da mi javi. Drobilica je 

itekako poznat po svojim lažima – uostalom i ime je dobio po jednoj od njih – pa 

bi bilo nepravedno da mu dodamo još neku a da nije slagao. 

Prvo dajem tekstove s nekih portala:  

https://www.youtube.com/watch?v=8lzu7T4bVT4
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(FOTO) PREDSTAVLJENA KNJIGA AKADEMIKA 

PEČARIĆA “JOSIP ŠIMUNIĆ I ZA DOM SPREMNI”: 

“POLITIČKI KOREKTNO JE BITI NESPREMAN” 

 
 Miroslav Herceg  
 

4. listopada 2019.  

 

 
 

Zagreb, 03.10.2019. - Predstavljena je knjiga akademika Josipa Pečarića "Josip 

Šimunić i Za dom spremni". foto HINA / Edvard ŠUŠAK/ es 

U četvrtak je održano predstavljanje knjige ‘Josip Šimunić i Za dom spremni’ 

autora Josipa Pečarića. Predstavili su je admiral Davor Domazet Lošo, dr. sc. Josip 

Stjepandić, predsjednik HAZUDD-a, pof. dr. sc. Josip Jurčević, potpredsjednik 

HAZUDD-a. 

 

https://narod.hr/wp-content/uploads/2019/10/HN20191003295154.jpg
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“Prije dva tjedna u Zrinu biskup dr. Vlado Košić je po tko zna koji put upozorio 

„kako još uvijek nemamo svoju vlast koja bi štitila naš narod“. Znamo kako su 

slično govorili i neki veliki hrvatski književnici. Petar Šegedin se zgrozio nad 
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spoznajom koliko mnogo ima ljudi u Hrvatskoj koji „tako strasno mrze svoj 

narod“, a Matoš je tvrdio kako Hrvati imaju više izdajica od svih europskih naroda 

zajedno. 

Biskupova tvrdnja ima posebnu težinu jer se odnosi na vlast u državi hrvatskog 

naroda, državi koja je nastala zahvaljujući veličanstvenoj pobjedi hrvatskih 

branitelja – pobjedi nad fašističkim agresorom. 

A biskupova izjava je blaga. Kamo sreće da vlast samo ne štiti svoj narod. 

A narod treba zaštititi i od mnogih medija. O njihovom protuhrvatskom ponašanju 

možete iz tjedan u tjedan čitati napr. u kolumnama Zvonimira Hodaka, koji je bio 

Šimunićev odvjetnik. 

Ali da se ne radi samo o zaštiti već i o proganjanju ljudi kojima je hrvatski 

nacionalni interes svetinja najbolje se vidi na svemu što se događa oko usklika 

„Za Dom spremni“. 

Posljednja presuda – ona u Sisku – zapravo pokazuje kako vlasti u RH Ne poštuju 

državu u kojoj vladaju: 

Pozdrav Za dom spremni, kao znak HOS-a, službeni je i legalni znak, stoga majice 

s legalnim znakovljem HOS-a nisu zabranjene. Majica HOS-a jednaka je kao i 

svaka druga majica bilo koje druge brigade Hrvatske vojske ili neke druge ratne 

postrojbe iz Domovinskog rata. Znakovlje HOS-a formalno je verificirano i u 

Ministarstvu obrane prošlo je odgovarajuću pravnu proceduru te kao takvo 

predstavlja obilježje sastavnoga dijela Hrvatske vojske, a koji znak je službeno 

registriran i predstavlja izraz volje i legaliteta vlasti Republike Hrvatske”, rekao 

je Pečarić. 

“S druge strane ta presuda je došla poslije napada na „Bojnu Čavoglave“ 

predsjednika države koja je izvršila fašističnu agresiju na Hrvatsku Aleksandra 

Vučića, pa su se srpske sluge i sami Srbi u RH ohrabrili i potvrdili ono o čemu 

odavno pišem: NJIMA JE ISTO I ‘ZA DOM’ i ‘ZA DOM SPREMNI’. Dakle, 

nikad nisu nedvosmislenije potvrdili da je nebitno što su koristili ustaše ili nisu, 

već poruka da postoje ljudi koji su spremni za Hrvatsku i dalje dati svoje živote. 

Vidjet ćete u ovoj knjizi kako smo na to upozoravali odmah kada su počeli napadi 

na Josipa Šimunića, tj. upozoravali smo da kad Srbe upozoravaju kako je u 

fašističkoj agresiji na Hrvatsku korišten pozdrav s raširena tri prsta, srpski 

povjesničari su samo konstatirali kako je to prirodni razvoj njihovog pozdrava s 

tri skupljena prsta. Svaka budala zna da je značenje pozdrava ZA DOM i ZA 

DOM SPREMNI isto, ali hrvatskim „istoričarima“, mnogim političarima i dr. to 

ništa ne znači. Ipak im je gazda Vučić, zar ne? Zato je presuda kojoj je za cilj bila 

osuda „Bojne Čavoglave“, dakle budnice koja je ledila krv u žilama fašističkih 

agresora, a očito i mnogima danas, meni mnogo važnija jer pokazuje da im je cilj 

sam prastari uzvik ZA DOM, a ne smeta im pozdrav iz vremena fašističke agresije 

na Hrvatsku u Domovinskom ratu. Osuđujući „Bojnu Čavoglave“ osudili su sami 

sebe”; poručio je. 

“Zapravo obje presude i ona osuđujuća i ona oslobađajuća samo potvrđuju ono na 

što upozoravaju mnogi domoljubni kolumnisti: U Hrvatskoj mnogi i na vlasti i u 

oporbi i u medijima samo sprovode velikosrpski Memorandum SANU 2. Na 
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svemu što se događalo oko pozdrava ZDS to je tako očito, ali svi mi trebamo 

uvijek imati u pameti kada nam nisu jasni postupci iz srpsko-hrvatske koalicije na 

vlasti (obično je nazivaju hrvatsko-srpska koalicija ali meni je draži naziv srpsko-

hrvatska jer je činjenica da je u njoj glavni partner Pupovac a ne Plenković) i 

njihovih medija. Tada sve što rade postaje kristalno jasno”, zaključio je. 

Dr. Stjepandić: Politički korektno je biti nespreman 

“Jedan od stjegonoša velikog ugleda Hrvatske bio je dugi niz godina Josip 

Šimunić. Iako je za veliku većinu Nijemaca potpuno neshvatljivo, pače izvan 

zdrave pameti, da športaš koji je rođen i odrastao u dalekoj Australiji, koji 

godinama živi i igra u Njemačkoj, na nacionalnoj razini igra za sićušnu zemlju 

svojih djedova, malo pomalo su se privikli na tu činjenicu te su Šimunića počeli 

zvati „Der Kroate“ (Hrvat) umjesto „Der Australier“ (Australac). 

U kratkim crtama: Josip Šimunić uspješno je igrao 14 sezona u prestižnoj 

njemačkoj Bundesligi, gdje je dogurao do kapetana te najpopularnijeg i najboljeg 

igrača tradicionalnog kluba Hertha iz Berlina, pogotovo godine 2008. kad je 

Hertha bila u borbi za naslov prvaka. Dva puta je bio biran za najboljeg braniča u 

Bundesligi. 

Od godine 2002. bio je nezamjenljiv stoper hrvatske nogometne vrste, za koju je 

nastupio 105 puta. 

Kao branič sigurno nije mogao biti nježno janje, međutim za Šimunićem se nisu 

vukle nikakve afere niti repovi, kao za drugim zvijezdama. Svaki njegov uspjeh 

bio je i naš uspjeh. Od mnogo istaknutih hrvatskih športaša u Njemačkoj, Šimunić 

je u duljem razdoblju sigurno bio među pregršt najboljih. 

Onda je donio odluku o kojoj razmišlja svaki iseljenik pred konac karijere: 

povratak u domovinu. 

U domovini se dogodilo ono što se dogodilo. Priča je toliko puta prepričana, a 

meni je previše mučna da bih je ponavljao. 

Umjesto toga, htio bih Vam ispričati što sam ja doznao o tobožnjoj krivnji Josipa 

Šimunića. 

Nakon početnog šoka i pomisli “A što mu je to trebalo”, počeo sam malo 

razmišljati o tome što su Šimunić i navijači zapravo rekli. 

Ništa posebno, pogotovo što bi opravdalo takve reakcije i interpretacije”, rekao je 

u svom izlaganju dr. Stjepandić. 

“Nisam imao prilike pitati braću Srbe kako oni gledaju na ovaj pozdrav. Kad malo 

razmislim između slogana „Bog i Hrvati za Dom spremni” te slogana “S verom u 

Boga za kralja i otadžbinu“ za promatrača sa strane i ne bi moglo biti neke velike 

razlike. 

Logičkim slijedom dolazi pitanje zašto onda sva ta hajka i progon? 

Ja mislim da je veliki problem u tome da Hrvatska godine 1991. nije bila 

pregažena, jer su stala braća da obrane svoje domove. Što se nije postiglo u ratu, 

želi se očigledno postići u miru. Memorandum 2 ili tako nekako. Velikosrbi i 

njihove bijedne sluge u zajedničkoj su akciji. Jednako smetaju oni koji su 

domovinu branili puškom protiv tenka kao i oni koji ju brane na sportskome polju 

ili o tim slavnim danima samo pjevaju. Točka. 
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Dobro zapamtite: ovo što se napakiralo Šimuniću, može se napakirati svakome od 

nas! Zapravo me od svih najviše čude suci na međunarodnim sudovima, koji 

izgleda nisu razmišljali o tome, kako će postupiti kad se ovakav postupak ponovi, 

prvi, peti ili deseti put. 

Za sve ovakve pojave postoji prijeki lijek, a to je narodni otpor, koji se najbolje 

iskazuje na izborima. 

Prva je prilika za manje od tri mjeseca”, zaključio je. 

https://narod.hr/sport/foto-predstavljena-knjiga-akademika-pecarica-josip-

simunic-i-za-dom-spremni-politicki-korektno-je-biti-nespreman 

https://www.nacionalno.hr/predstavljena-knjiga-akademika-pecarica-josip-

simunic-i-za-dom-spremni/  
  

https://narod.hr/sport/foto-predstavljena-knjiga-akademika-pecarica-josip-simunic-i-za-dom-spremni-politicki-korektno-je-biti-nespreman
https://narod.hr/sport/foto-predstavljena-knjiga-akademika-pecarica-josip-simunic-i-za-dom-spremni-politicki-korektno-je-biti-nespreman
https://www.nacionalno.hr/predstavljena-knjiga-akademika-pecarica-josip-simunic-i-za-dom-spremni/
https://www.nacionalno.hr/predstavljena-knjiga-akademika-pecarica-josip-simunic-i-za-dom-spremni/
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PREDSTAVLJANJE KNJIGE „JOSIP ŠIMUNIĆ I 'ZA 

DOM SPREMNI'“ 

 

Na svemu što se događalo oko pozdrava ZDS to je tako očito, ali svi mi trebamo 

uvijek imati u pameti kada nam nisu jasni postupci iz srpsko-hrvatske koalicije na 

vlasti (obično je nazivaju hrvatsko-srpska koalicija ali meni je draži naziv srpsko-

hrvatska jer je činjenica da je u njoj glavni partner Pupovac a ne Plenković) i 

njihovih medija. Tada sve što rade postaje kristalno jasno! 

Dopustite mi da vas sve lijepo pozdravim i zahvalim što ste došli na ovo 

predstavljanje. Zapravo su ga najavila tri portala i „Bujica“. Meni nije jednostavno 

dobiti ni prostor za predstavljanje pa se zahvaljujem HVIDR-i grada Zagreba što 

nam je omogućilo i ovo predstavljanje. Zahvaljujem se i sjajnim predstavljačima 

sve redom članovima HAZUDD-a: admiralu Davoru Domazetu Loši, 

predsjedniku dr. sc. Josipu Stjepandiću, i potpredsjedniku prof. dr. sc. Josipu 

Jurčeviću. Posebna zahvalnost i Branku Hrkaču na lijepim koricama. Voditelj je 

trebao biti g. Velimir Bujanac, ali je danas imao neke manje probleme pa nije 

mogao nastupiti. A on je napravio u svojoj emisiji sjajnu reklamu za ovo 

predstavljanje, pa zaslužuje našu zahvalu. 

Dopustite mi da vas sve lijepo pozdravim i zahvalim što ste došli na ovo 

predstavljanje. Zapravo su ga najavila tri portala i „Bujica“. Meni nije jednostavno 

dobiti ni prostor za predstavljanje pa se zahvaljujem HVIDR-i grada Zagreba što 

nam je omogućilo i ovo predstavljanje. Zahvaljujem se i sjajnim predstavljačima 

sve redom članovima HAZUDD-a: admiralu Davoru Domazetu Loši, 

predsjedniku dr. sc. Josipu Stjepandiću, i potpredsjedniku prof. dr. sc. Josipu 

Jurčeviću. Posebna zahvalnost i Branku Hrkaču na lijepim koricama. Voditelj je 

trebao biti g. Velimir Bujanac, ali je danas imao neke manje probleme pa nije 

mogao nastupiti. A on je napravio u svojoj emisiji sjajnu reklamu za ovo 

predstavljanje, pa zaslužuje našu zahvalu. 

Zapravo se već počinjem plašiti samoga sebe, tj. kada planiram s ovakvim 

predstavljanjima napraviti nekakvo iznenađenje. Ovaj put nije bili knjiga nego je 

iznenađenje trebala biti pjesma. Naime članica HAZUDD-a Marija Dubravac iz 

Brisbane-a povodom ovog predstavljanja napisala je pjesmu Josipu Šimuniću. Joe 

ju je trebao prvi put čuti danas, ali ništa od toga jer je i on spriječen biti tu s nama. 

Tako ćete Vi prije njega čuti pjesmu gđe Dubravac: 

 

 JOSIPU ŠIMUNIĆU 

 

Ti si baklja što sjaji sred mraka – 

Čuvar Doma u danima jada. 

Izdanak si hrvatskih predaka, 

Odan Rodu i prije i sada.  

Zalud' vjetar tuče sa svih strana, 

Nije tvrdoj naškodio stijeni. 
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Slavnog roda ostao si grana, 

Stoljetni su tvoji kamen-geni. 

Koga mati fojnička porodi, 

Tko je s mlijekom siso domoljublje, 

Taj će palit krjesove slobodi 

I grmjeti ko nebeske trublje: 

'Za Dooom! Za Dooom! Ja sam nesalomljiv, 

Ideali moji ne umiru! 

Dok je duše i hrvatskog srca, 

Ja ostajem vjeran Zvonimiru!' 

 

 (rujan 2019.) 

 

Prenosim i pozdrave gđe Dubravac našem Joe-u. 

Prije dva tjedna u Zrinu biskup dr. Vlado Košić je po tko zna koji put upozorio 

„kako još uvijek nemamo svoju vlast koja bi štitila naš narod“.  

https://narod.hr/hrvatska/biskup-kosic-za-narod-hr-moze-se-reci-da-su-genocid-

nad-katolickim-stanovnicima-zrina-pocinile-partizansko-cetnicke-snage 

Znamo kako su slično govorili i neki veliki hrvatski književnici. Petar Šegedin se 

zgrozio nad spoznajom koliko mnogo ima ljudi u Hrvatskoj koji „tako strasno 

mrze svoj narod“, a Matoš je tvrdio kako Hrvati imaju više izdajica od svih 

europskih naroda zajedno. 

Biskupova tvrdnja ima posebnu težinu jer se odnosi na vlast u državi hrvatskog 

naroda, državi koja je nastala zahvaljujući veličanstvenoj pobjedi hrvatskih 

branitelja – pobjedi nad fašističkim agresorom. 

A biskupova izjava je blaga. Kamo sreće da vlast samo ne štiti svoj narod. 

A narod treba zaštititi i od mnogih medija. O njihovom protuhrvatskom ponašanju 

možete iz tjedan u tjedan čitati npr. u kolumnama Zvonimira Hodaka, koji je bio 

Šimunićev odvjetnik. 

Ali da se ne radi samo o zaštiti već i o proganjanju ljudi kojima je hrvatski 

nacionalni interes svetinja najbolje se vidi na svemu što se događa oko usklika 

„Za Dom spremni“. 

https://narod.hr/hrvatska/biskup-kosic-za-narod-hr-moze-se-reci-da-su-genocid-nad-katolickim-stanovnicima-zrina-pocinile-partizansko-cetnicke-snage
https://narod.hr/hrvatska/biskup-kosic-za-narod-hr-moze-se-reci-da-su-genocid-nad-katolickim-stanovnicima-zrina-pocinile-partizansko-cetnicke-snage
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Posljednja presuda – ona u Sisku – zapravo pokazuje kako vlasti u RH me poštuju 

državu u kojoj vladaju: 

Pozdrav Za dom spremni, kao znak HOS-a, službeni je i legalni znak, stoga majice 

s legalnim znakovljem HOS-a nisu zabranjene. Majica HOS-a jednaka je kao i 

svaka druga majica bilo koje druge brigade Hrvatske vojske ili neke druge ratne 

postrojbe iz Domovinskog rata. Znakovlje HOS-a formalno je verificirano i u 

Ministarstvu obrane prošlo je odgovarajuću pravnu proceduru te kao takvo 

predstavlja obilježje sastavnoga dijela Hrvatske vojske, a koji znak je službeno 

registriran i predstavlja izraz volje i legaliteta vlasti Republike Hrvatske (podcrtao 

JP).. 

https://narod.hr/hrvatska/sud-u-sisku-presudio-za-dom-spremni-legalni-je-i-

sluzbeni-znak-ratne-postrojbe-koji-je-izraz-volje-i-legaliteta-vlasti-rh  

S druge strane ova knjiga je zapravo reagiranje na prethodnu osudu „Bojne 

Čavoglave“ – legendarne pjesme iz Domovinskog rata.  

Hodak piše da ni takve sramotne presude ne mogu uvjeriti hrvatski narod da su 

važniji srpski interesi od hrvatskih, kako im vlast sugerira napadima na ZDS: 

Po narudžbi RTL-a rađena je anketa da li građani podržavaju rješenje Visokog 

prekršajnog suda o kažnjavanju pozdrava ZDS. Njihov rezultat je da 48 posto 

građana ne podržava. S obzirom na općepoznato ljevičarenje RTL-a još uvijek 

nisu uspjeli isforsirati ni 50 posto. Više sam puta pisao da nema zakonske podloga 

za tu zabranu. Ne postoji ni jedan pozitivni zakonski propis u kaznenopravnoj sferi 

koji taj pozdrav zabranjuje. Nedavno je taj moj stav u lijevoj Slobodnoj Dalmaciji 

podržala i odvjetnica Vesna Alaburić, stručnjakinja za medijsko pravo. No kako 

imamo pravosuđe s posebnim potrebama "psi laju, a karavana prolazi". 

Zahvaljujući hrvatskim Jugoslavenima ZDS će ostati vječna kost u grlu grlatih 

https://narod.hr/hrvatska/sud-u-sisku-presudio-za-dom-spremni-legalni-je-i-sluzbeni-znak-ratne-postrojbe-koji-je-izraz-volje-i-legaliteta-vlasti-rh
https://narod.hr/hrvatska/sud-u-sisku-presudio-za-dom-spremni-legalni-je-i-sluzbeni-znak-ratne-postrojbe-koji-je-izraz-volje-i-legaliteta-vlasti-rh
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ljevičara među kojima upravo briljiraju profesori povijesti na našim fakultetima 

kao Jakovina, Klasić, Markovina, Budak, Perica…  

https://direktno.hr/kolumne/zasto-duhacek-i-njemu-slicni-ne-mrze-hrvatsku-u-

tisini-svoga-doma-167753/  

S druge strane ta presuda je došla poslije napada na „Bojnu Čavoglave“ 

predsjednika države koja je izvršila fašističku agresiju na Hrvatsku Aleksandra 

Vučića, pa su se srpske sluge i sami Srbi u RH ohrabrili i potvrdili ono o čemu 

odavno pišem: NJIMA JE ISTO I 'ZA DOM' i 'ZA DOM SPREMNI'. Dakle, nikad 

nisu nedvosmislenije potvrdili da je nebitno što su koristili ustaše ili nisu, već 

poruka da postoje ljudi koji su spremni za Hrvatsku i dalje dati svoje živote.  

Vidjet ćete u ovoj knjizi kako smo na to upozoravali odmah kada su počeli napadi 

na Josipa Šimunića, tj. upozoravali smo da kad Srbe upozoravaju kako je u 

fašističkoj agresiji na Hrvatsku korišten pozdrav s raširena tri prsta, srpski 

povjesničari su samo konstatirali kako je to prirodni razvoj njihovog pozdrava s 

tri skupljena prsta. Svaka budala zna da je značenje pozdrava ZA DOM i ZA DOM 

SPREMNI isto, ali hrvatskim „istoričarima“, mnogim političarima i dr. to ništa ne 

znači. Ipak im je gazda Vučić, zar ne? Zato je presuda kojoj je za cilj bila osuda 

„Bojne Čavoglave“, dakle budnice koja je ledila krv u žilama fašističkih agresora, 

a očito i mnogima danas, meni mnogo važnija jer pokazuje da im je cilj sam 

prastari uzvik ZA DOM, a ne smeta im pozdrav iz vremena fašističke agresije na 

Hrvatsku u Domovinskom ratu. Osuđujući „Bojnu Čavoglave“ osudili su sami 

sebe! 

Zapravo obje presude i ona osuđujuća i ona oslobađajuća samo potvrđuju ono na 

što upozoravaju mnogi domoljubni kolumnisti: U Hrvatskoj mnogi i na vlasti i u 

oporbi i u medijima samo sprovode velikosrpski Memorandum SANU 2. Na 

svemu što se događalo oko pozdrava ZDS to je tako očito, ali svi mi trebamo 

uvijek imati u pameti kada nam nisu jasni postupci iz srpsko-hrvatske koalicije na 

vlasti (obično je nazivaju hrvatsko-srpska koalicija ali meni je draži naziv srpsko-

hrvatska jer je činjenica da je u njoj glavni partner Pupovac a ne Plenković) i 

njihovih medija. Tada sve što rade postaje kristalno jasno! 

Kako sam napisao niz knjiga o i oko ZDS, mislim da danas ne trebam o tome ništa 

više reći., a o Šimuniću su govorili predstavljači. Reći ću samo kako je naš Joe 

samo još tada pokazao ono što danas na Općoj skupštini UN-a govori Predsjednik 

SAD-a Donald Trump: 

 Budućnost ne pripada globalistima, ona pripada domoljubima. Želite li slobodu, 

stvarajte je u svojoj zemlji. Želite li demokraciju, čuvajte svoj suverenitet. Želite 

li mir, volite svoj narod. 

https://kamenjar.com/visnja-staresina-kad-je-donald-sreo-gretu-praveci-se-da-je-

ne-vidi/ 

Vodimo kako oni koji se bore za sve ono što nije prirodno, protiv predsjednika 

SAD-a, protiv čovjeka koji zastupa ovakve stavove tako bliske mnogim ljudima. 

Hrvatski narod zna da su i sloboda i demokracija i mir ono što želi i Joe.  

Kako ga onda ne bi mrzili oni koji strasno mrze svoj narod?  

https://direktno.hr/kolumne/zasto-duhacek-i-njemu-slicni-ne-mrze-hrvatsku-u-tisini-svoga-doma-167753/
https://direktno.hr/kolumne/zasto-duhacek-i-njemu-slicni-ne-mrze-hrvatsku-u-tisini-svoga-doma-167753/
https://kamenjar.com/visnja-staresina-kad-je-donald-sreo-gretu-praveci-se-da-je-ne-vidi/
https://kamenjar.com/visnja-staresina-kad-je-donald-sreo-gretu-praveci-se-da-je-ne-vidi/
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Kako ga onda ne bi mrzili izdajice kojih imamo više nego svi europski narodi 

zajedno? 

Kako ga onda ne bi mrzila i vlast koja ne štiti svoj narod?  

Da, Jozo Šimunić voli svoj narod i hrvatski narod voli njega. To najbolje pokazuje 

pjesma članice HAZUDD-a hrvatske pjesnikinje Marije Dubravac, koja mu je 

posvećena, zar ne? 

 

Hvala!  

 

Josip Pečarić 

 

https://portal.braniteljski-forum.com/blog/vijesti/predstavljanje-knjige-josip-

simunic-i-za-dom-spremni  

 

NAPOMENA: Na youtube-u je do 14.10. 2019. bilo preko 12.000 pregleda: 

https://www.youtube.com/watch?v=w0GMW2xTg1g 

 

  

https://portal.braniteljski-forum.com/blog/vijesti/predstavljanje-knjige-josip-simunic-i-za-dom-spremni
https://portal.braniteljski-forum.com/blog/vijesti/predstavljanje-knjige-josip-simunic-i-za-dom-spremni
https://www.youtube.com/watch?v=w0GMW2xTg1g
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LISTE SA STANFORDA, FAH IDIOTI I JOSIP 

ŠIMUNIĆ 7. 

(Još o fah idiotima)  

 
Prethodni tekst o fah idiotima mi je komentirao dragi prijatelj umirovljeni profesor 

u trajnom zvanju: 

Vidim da uživaš(te) u prepisci o Fah idiotima. Bar netko. Sve je to oko "naših" 

medija postalo nepodnošljivo. Bojim se da su i našu nogometnu reprezentaciju 

načeli (blago rečeno). Malo od toga gledam i čitam. Vidio sam članak u Jutarnjem 

o Ivanu Gutmanu. O Tebi (i najutjecajnijim hrvatskim znanstvenicima) naravno 

ni riječi. 

 

Don Kaćunko opet ima sjajnu sugestiju: 

Subject:  Re: Fwd: LISTE SA STANFORDA, FAH IDIOTI I JOSIP ŠIMUNIĆ 6: 

(Nadopuna prof. Elezovića) 

Date:  Wed, 18 Oct 2023  

From:  Anđelko Kaćunko  

To:  Josip Pečarić <pecaric@element.hr> 

 

To ti je, fratelo, sjajan i "hrvatski planetarno" važan prilog -  

valjalo bi ga prevesti na engleski i slati po svijetu...! 

Zato bi, upravo u kontekstu te teme (odavno me kopka ova misao), uz već 

dugotrajnu uporabu pojma FAH IDIOT u 'standardiziranom' značenju, konačno 

trebalo od njega dobro razlikovati ter u stalnu uporabu uvesti također specifičan 

i jedinstven izraz - FAH KRETEN...!!! 

Da, podsjeća me na nedavnu podjelu Igora Vukića kada je u pitanju broj žrtava 

Jasenovca na mitomane (zagovornici velikosrpske brojke Goldsteinovih i Draže 

Mihailovića) i mitomanijake (oni koji tvrde da je u Jasenovcu pobijeno duplo više 

ljudi nego u cijeloj Jugoslaviji uključujući i Jasenovac). 

Ovih dana dobili smo sjajnu potvrdu kako je velikosrpska brojka Goldsteinovih i 

Draže Mihailovića doista točna jer su antifašisti i Goldstein i Draža. Ivo drži 

sliku JB Tita kao veleposlanik u Parizu, a Draži su u Beogradu kao antifašisti 

podigli spomenik: 

‘DRAŽA MIHAILOVIĆ VRATIO SE KUĆI’: U BEOGRADU OTVOREN 

MUZEJ ČETNIČKOM VOĐI, ORILE SE ČETNIČKE PJESME 

https://narod.hr/svijet/draza-mihailovic-vratio-se-kuci-u-beogradu-otvoren-

muzej-cetnickom-vodi-orile-se-cetnicke-pjesme  

https://narod.hr/svijet/draza-mihailovic-vratio-se-kuci-u-beogradu-otvoren-muzej-cetnickom-vodi-orile-se-cetnicke-pjesme
https://narod.hr/svijet/draza-mihailovic-vratio-se-kuci-u-beogradu-otvoren-muzej-cetnickom-vodi-orile-se-cetnicke-pjesme
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SRAMOTA. VOĐA ČETNIČKOG POKRETA DOBIO SPOMENIK U 

BEOGRADU, A PUPOVAC ŠUTI! 

https://bezcenzure.hr/toptema/sramota-voda-cetnickog-pokreta-dobio-spomenik-

u-beogradu-a-pupovac-suti/  

Kao da je moj prethodni tekst izazvao želju mnogih da postanu fah idiotima, tj. da 

se što češće pojavljuju u toj uloži u Hrvatskom tjedniku, pa u najnovijem broju 19. 

10. 2023. imamo opet Iva Drobilicu: 

Ivo GOLDSTEIN, povjesničar: 

„Ako je u Gazi ubijeno 500 djece, za to je kriv Hamas, a ne Izrael!“ 

HT: Ako je u Jasenovcu ubijeno 500 soba, za to su krivi ustanici i pobunjenici 

protiv NDH, zar ne? 

Ivo Drobilica je prvi dan u rublici FUSNOTE ZA FAH IDIOTE, dakle ispred je 

Puhovskog i Božinovića: 

Dr. Žarko PUHOVSKI, umirovljeni sveučilišni profesor: 

 „Zapad se digao na neku moralnu uzvisinu s koje osuđuje Putina, ali ako Putin 

ne smije naložiti napad na Ukrajinu, zašto Netanyahua smije naložiti napad na 

Gazu? Mislite li ozbiljno u svijetu međunarodnog prava ili imamo ono da za jedne 

važi. Za druge ne?“ 

HT: Zapanjeni ovom glupošću, možemo se jedino pitati misli li Žare ozbiljno. Pa 

nije Ukrajina napala Rusiju i izvršila pokolj civila poput Hamasa u Izraelu da bi 

se izjednačile pozicije Putina i Netanyahua. 

Davor BOŽINOVIĆ, ministar unutarnjih poslova, orjunaš koji je u poznoj 

životnoj dobi spoznao da je Hrvat; 

„Zbog ustaških pjesama uhićeno 12 osoba, svi trebamo reagirati!“ 

HT: Kad Hrvatska postane doista država hrvatskog naroda, nije isključeno da će 

dvanaestorica Vas privoditi u lisičinama u zatvor u skladu s Božjim načelom 

„Kako sudite, sudit će vam“,  

Iako je ispred drugih ipak Drobilica nije FAH IDIOT TJEDNA. To je: 

Andrej PLENKOVIĆ o skupini koja je pjevala ustašku pjesmu 'Korak ide za 

korakom' na osječkom stadionu za vrijeme utakmice Hrvatska-Turska: 

„Ustaške pjesme pjevaju samo oni koji žele zlo.“ 

HT: Zato i niste htjeli 1001. braniti Hrvatsku jer, kad ste vidjeli da hrvatski 

branitelji žele zlo Hrvatskoj, odmah ste se odlučili boriti za dobro uz kroasane u 

Parizu. 

https://bezcenzure.hr/toptema/sramota-voda-cetnickog-pokreta-dobio-spomenik-u-beogradu-a-pupovac-suti/
https://bezcenzure.hr/toptema/sramota-voda-cetnickog-pokreta-dobio-spomenik-u-beogradu-a-pupovac-suti/
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Mladen Pavković zato poziva vlasti u RH: OBJAVITE POPIS ZABRANJENIH 

PJESAMA! 

https://bezcenzure.hr/toptema/objavite-popis-zabranjenih-pjesama/  

A meni je doista strašno vidjeti da se u RH pjeva: „Istrčale, istrčale zagrebačke 

frajle“ kada svi znaju da u RH u kojoj žive Hrvati za koje Šprajc s pravom kaže 

da su veći Srbi od Srba, treba i dozvoljeno je pjevati „Istrčale, istrčale beogradske 

dame“, zar ne. Zapravo on je samo na drugačiji način iskazao moju staru tvrdnju 

o podjeli Hrvata prema Srbima: Hrvate dijele na Hrvate i Srpske sluge. Svjetskim 

gazdama koji su pomagale (blago rečeno) fašističku srpsku agresiju na Hrvatsku, 

srpske sluge trebaju osigurati pobjedu. Zečevi to nisu uspjeli u ratu, a srpske sluge 

trebaju to osigurati u miru. 

Ni Hodak nije propustio komentirati kako se tatina djeca kao i njihove tate 

odnose prema nepoćudnim pjesmama u kolumni: 

HODAK: DORH ODBACIO KAZNENU PRIJAVU PROTIV PORFIRIJA 

https://kamenjar.com/hodak-dorh-odbacio-kaznenu-prijavu-protiv-porfirija/  

Porfirije ‘iskreno’ 

I dok se diljem Lepe njihove love i hapse navijači koji su na tekmama pjevali 

ustašku budnicu, dotle naši poltroni tiho i nenametljivo rade svoj posao. Naime, 

DORH je odbacio kaznenu prijavu protiv Porfirija. Prijavilo nevinog čovika da je 

pjevao četničke pesme o popu Momčilu Đujiću. Porfirije je “iskreno” priznao da 

je on samo otvarao usta, ali da nije pjevao. Šteta da naš pop nije igrao u filmu 

“Tko to tamo peva” Slobodana Šijana. Genijalan film koji je Srbiju lansirao u 

sam vrh europskog filma. Zamislite scenu u kojoj Pavle Vujisi tvrdi da on ne pjeva 

nego samo otvara usta… Ideja ostaje navijačima koji su pjevali “Korak ide za 

korakom…”. A što sa “Zlatnim dukatima” koji su također tu pjesmu često 

izvodili? Ma i oni su samo otvarali usta! Blaženi naš DORH. 

Nadam se da Stanko neće pročitati ovaj moj tekst jer odavno nisam slušao ovu 

njihovu pjesmu. Naravno kada sam vidio da je tako strašno pjevati odmah sam je 

pronašao i na Internetu: 

https://www.youtube.com/watch?v=EPZC_IJvBaQ  

Očit sluganski karakter hrvatskih vlasti na sličan način je komentirao i Ivan 

Pernar: 

Pernar se oglasio oko pjevanja ustaških pjesama Modrih: 'Tako je i Porfirije' 

Na situaciju pjevanja ustaških pjesama na utakmici Gorice i Dinama reagirao 

je Ivan Pernar. 

22.10.2023. 

"Podrška Boysima, dečki su samo otvarali usta kao i Porifirije", napisao je na 

Facebooku Pernar. 

'Bravo mladosti' 

https://bezcenzure.hr/toptema/objavite-popis-zabranjenih-pjesama/
https://kamenjar.com/hodak-dorh-odbacio-kaznenu-prijavu-protiv-porfirija/
https://www.youtube.com/watch?v=EPZC_IJvBaQ
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Na njegovu objavu uslijedili su komentari podrške: "Dečki su otvorili srca i 

pustili iz njega glas. Bravo mladosti . ZA DOM SPREMNI", "Boj se bije bije". 

Ponovljen incident iz Osijeka: Dinamovi navijači pjevali ustaške pjesme na 

utakmici s Goricom 

Podsjetimo, Na utakmici Gorice i Dinama navijači Modrih pjevali su ustašku 

pjesmu, a na tribinama se zavijorio transparent na kojem je pisalo "Lijepo ih je 

lijepo ih je naučila majka" kao i zastava Nezavisne države Hrvatske. Incident se 

dogodio u drugom poluvremenu utakmice odmah nakon pogotka Arijana 

Ademija. 

https://direktno.hr/sport/pernar-se-oglasio-oko-pjevanja-ustaskih-pjesama-

modrih-tako-je-i-porfirije-329317/  

https://www.dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/37094-pernar-se-

oglasio-oko-pjevanja-ustaskih-pjesama-modrih-tako-je-i-porfirije  

Gledam Bujici- Najavljuju sutrašnji Hrvatski tjednik. Zapravo radi se o pjesmi 

Jelačiću. Pa naravno u zatvor se išlo i zbog Ustani Bane, pa je i to mogući 

razlog. 

Ostvaruje se ono što sam davno konstatirao kao nova pomirba: 

POMIRBA DJECE PARTIZANA IZ SVIH STRANAKA. 

To se može pronaći u puno mojih knjiga.  

Možda je tako počela nova pomirba. Kasnije je postalo jasno da se radi o 

KONAČNOJ POMIRBI DJECE PARTIZANA I ČETNIKA- 

U Prilozima sam dao tekst o tome. 

Ali ipak i ja kao i mnogi drugi moram biti malo i egoist. 

Naime, meni je zanimljivija činjenica da su u istom tjednu fah idioti i Drobilica i 

Puhovski. Prije svega poznato je svima da je Porfirije ideolog 'Srpskog sveta' koji 

izdašno na razne načine pomažu i vlasti i veći dio oporbe u RH. Pitajte prave 

Crnogorce kako je njima zbog toga. Njima je nevažno što gazda u liku vrhovnog 

vjerskog poglavara u RH pjeva. Ali ne treba samo Crnogorce brinuti što se događa 

u Crnoj Gori: 

SLOBODAN PROSPEROV NOVAK U BUJICI: “TREĆI SVJETSKI RAT 

MOGAO BI ZBOG VELIKOSRPSKOG LUDILA POČETI U CRNOJ GORI!” 

https://www.dragovoljac.com/index.php/razno/37076-slobodan-prosperov-

novak-u-bujici-treci-svjetski-rat-mogao-bi-zbog-velikosrpskog-ludila-poceti-u-

crnoj-gori  

Vidimo i da u Crnoj Gori ponovno traže uklanjanje spomen-ploče u Morinju: 

https://direktno.hr/sport/ponovljen-incident-iz-osijeka-dinamovi-navijaci-pjevali-ustaske-pjesme-na-utakmici-s-goricom-329286/
https://direktno.hr/sport/ponovljen-incident-iz-osijeka-dinamovi-navijaci-pjevali-ustaske-pjesme-na-utakmici-s-goricom-329286/
https://direktno.hr/sport/pernar-se-oglasio-oko-pjevanja-ustaskih-pjesama-modrih-tako-je-i-porfirije-329317/
https://direktno.hr/sport/pernar-se-oglasio-oko-pjevanja-ustaskih-pjesama-modrih-tako-je-i-porfirije-329317/
https://www.dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/37094-pernar-se-oglasio-oko-pjevanja-ustaskih-pjesama-modrih-tako-je-i-porfirije
https://www.dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/37094-pernar-se-oglasio-oko-pjevanja-ustaskih-pjesama-modrih-tako-je-i-porfirije
https://www.dragovoljac.com/index.php/razno/37076-slobodan-prosperov-novak-u-bujici-treci-svjetski-rat-mogao-bi-zbog-velikosrpskog-ludila-poceti-u-crnoj-gori
https://www.dragovoljac.com/index.php/razno/37076-slobodan-prosperov-novak-u-bujici-treci-svjetski-rat-mogao-bi-zbog-velikosrpskog-ludila-poceti-u-crnoj-gori
https://www.dragovoljac.com/index.php/razno/37076-slobodan-prosperov-novak-u-bujici-treci-svjetski-rat-mogao-bi-zbog-velikosrpskog-ludila-poceti-u-crnoj-gori
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https://bezcenzure.hr/branitelji/crnogorci-ponovno-traze-uklanjanje-spomen-

ploce-u-morinju/  

Zašto i da ne traže kada su u Morinju stradali hrvatski branitelji. A znamo da je 

upravo Plenković prvi uklonio takvu spomen-ploču stradalim HOS-ovcima u 

Jasenovcu. I tamo je smetao grb koji je odobrila hrvatska vlast. Naravno na njemu 

je bio ZDS, a koliko puta sam rekao kako se tako dokazuje poslušnost svjetskim 

moćnicima koji su protiv RH. Tek kasnije se verbalno u to uključio Milanović. 

Vidimo da su i nove vlasti u Splitu shvatili pa su oskrnavili spomenik HOS-

ovcima u Splitu: 

https://www.dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/37075-skandal-u-

splitu-oskrnavljen-spomenik-palim-vitezovima-hos-a  

To i nije prvi put. O tome sam pisao u knjizi: 

J. Pečarić, IX. Bojna "Rafael Vitez Boban", Zagreb, 2022., str. 349. 

 
Stjepandić i Pečarić sa Skejom 

https://bezcenzure.hr/branitelji/crnogorci-ponovno-traze-uklanjanje-spomen-ploce-u-morinju/
https://bezcenzure.hr/branitelji/crnogorci-ponovno-traze-uklanjanje-spomen-ploce-u-morinju/
https://www.dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/37075-skandal-u-splitu-oskrnavljen-spomenik-palim-vitezovima-hos-a
https://www.dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/37075-skandal-u-splitu-oskrnavljen-spomenik-palim-vitezovima-hos-a
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Ovaj im spomenik smeta 

 

Očito je da ima puno razloga zašto je za fah idiota tjedna izabran Plenković. 

Dovoljno bi bilo samo ovo posljednje. Pa ovako znaju dati moju fotografiju na 

portali dragovoljac.com: 
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Ali priznajem moj je izbor zapravo zbog osobnih razloga. 

Ivo Drobilica me tužio zbog patnji koje sam mu nanio knjigom: 

J. Pečarić, Druker / Predsjednik o Puhovskom, Portal dragovoljac.com, 2020.: 

http://www.dragovoljac.com/images/minifp/druker.pdf 

Zar nije zabavno da me tuži Drobilica zbog patnji koju sam mu nanio a radi se o 

knjizi o Drukeru.  

Oni koji čitaju moje tekstove znaju da se ja kao južnjak volim rugati. 

O tome sam pisao u tekstu koji dajem u prilozima: 

MILANOVIĆ HVALI GRLIĆ-RADMANA, 3. 

Tekst je objavljen u knjizi: 

J. Pečarić, Milanović hvali Grlić-Radmana, dragovoljac.com, 2023: 

https://www.dragovoljac.com/images/minifp/MilanoRadman.pdf 

Kad je riječ o Drobilici i Židovima treba u toj knjizi posebno pogledati poglavlje 

GOLDMAN O GOLDSTEINU (PISMA PREDSJEDNICIMA) str. 168.-323. 

Ono što je zanimljivo u ovome što je objavio Hrvatski tjednik je to što Drobilica 

kao brani Židove, ali na svoj priglupi način, a kada čitate Drukera upitate se mrzi 

li on Židove, pa je na strani Rusa, a ne Židova. 

Kako je to moguće? 

Možda odgovor daje moj tekst objavljen u Fokusu, 7. ožujka 2002.: 

RASIZAM PREMA HRVATIMA NIJE RASIZAM!?  

Tekst je dan i u knjizi „Brani li Goldstein NDH?“, a ovdje ga dajem u Prilozima. 

Nadam se da mi opraštate ovo malo mog egoizma. 

 

Josip Pečarić 

  

http://www.dragovoljac.com/images/minifp/druker.pdf
https://www.dragovoljac.com/images/minifp/MilanoRadman.pdf
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LISTE SA STANFORDA, FAH IDIOTI I JOSIP 

ŠIMUNIĆ 9. 

(Fah idiot tjedna s Pravnog fakulteta) 

 

U Hrvatskom tjedniku od 2. 11. 2023. opet je sveučilišni profesor sa Zagrebačkog 

sveučilišta FAHIDIOT TJEDNA 

Ivan RIMAC, sveučilišni profesor u Zagrebu o Penavinu pozivu da u Vukovar ne 

dolaze oni kojima smetaju HOS i pozdrav ZDS:  

'Ovo je udar na dignitet cijelog Domovinskog rata i dijeljenje rata po jednoj 

ideološkoj osnovi koja je već odavno trebala biti riješena. Svi znamo što je bila 

NDH u odnosu na Hitlerovu Njemačku i koliko je takva država jednostavno bila 

oblaćena suradnjom s Hitlerom… Činjenica je da nas nije napala komunistička 

jugoslavenska vojska, nego velikosrpski moćnici koji su htjeli dominaciju Srbije 

nad cijelom Jugoslavijom.' 

HT: Kad slušamo ovakve dubokoumne apologije okupatora, onda zaključujemo 

da je to jačanje digniteta zdravoga razuma kakvo je i vinulo zagrebačko sveučilište 

na samo dno ljestvice svjetskih sveučilišta. Općepoznato je da su Hrvate napali i 

počinili genocid nad njima marsovci i u Domovinskome ratu i u Drugome 

svjetskom ratu, a ne Titova jugokomunistička vojska.  

Zaista je nevjerojatno kako doista mnogi u RH nisu svjesni da au nas napali 

marsovci. Tako vidim kada je u pitanju Škabrnja znaju im se i imena: 

ŠKABRNJANI I DALJE NE ŽELE RAZNE PUPOVCE I NJIHOVE 

SATELITE U SVOM MJESTU! 

Mladen Pavković 

https://cronika.hr/2023/11/skabrnjani-i-dalje-ne-zele-razne-pupovce-i-njihove-

satelite-u-svom-mjestu/ 

https://bezcenzure.hr/branitelji/skabrnjani-i-dalje-ne-zele-razne-pupovce-i-

njihove-satelite-u-svom-mjestu/  

Tekst članka dan je u Prilozima. 

Da znaju im se i imena, a prave se ludi i ne vjeruju profesoru sa Pravnog fakulteta 

da su to bili marsovci. 

O ulozi JNA, pardon o ulozi marsovaca u napadu na Vukovar dovoljno je 

pogledati nastup Stipa Mlinarića kod Dujmovića 2. 11. 2013.: 

https://www.youtube.com/watch?v=uF6QTgaE8eM  

https://cronika.hr/author/mpavkovic/
https://cronika.hr/2023/11/skabrnjani-i-dalje-ne-zele-razne-pupovce-i-njihove-satelite-u-svom-mjestu/
https://cronika.hr/2023/11/skabrnjani-i-dalje-ne-zele-razne-pupovce-i-njihove-satelite-u-svom-mjestu/
https://bezcenzure.hr/branitelji/skabrnjani-i-dalje-ne-zele-razne-pupovce-i-njihove-satelite-u-svom-mjestu/
https://bezcenzure.hr/branitelji/skabrnjani-i-dalje-ne-zele-razne-pupovce-i-njihove-satelite-u-svom-mjestu/
https://www.youtube.com/watch?v=uF6QTgaE8eM
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ili pročitati (cijeli tekst je dan u Prilozima): 

MLINARIĆ: CENTAR DR. IVANA ŠRETERA PODNIO JE DORH-U 

KAZNENU PRIJAVU PROTIV LJUDI KOJI SU NAREDILI RATNI ZLOČIN 

NAD VUKOVAROM I OKOLNIM SELIMA 

https://kamenjar.com/mlinaric-centar-dr-ivana-sretera-podnio-je-dorh-u-

kaznenu-prijavu-protiv-ljudi-koji-su-naredili-ratni-zlocin-nad-vukovarom-i-

okolnim-selima/ 

A dobro je i pročitati: 

PENAVA: DORH-U PREDANA KAZNENA PRIJAVA ZA RATNI ZLOČIN 

NAD VUKOVAROM 

https://kamenjar.com/penava-dorh-u-predana-kaznena-prijava-za-ratni-zlocin-

nad-vukovarom/ 

i 

I NAKON TOLIKO GODINA, ZA MUČKI SMAKNUTE ŽRTVE 

VUKOVARA NEMA ODGOVORNIH: ‘OFICIRI JNA SU SVE ZNALI’ 

https://www.dragovoljac.com/index.php/nikad-zaboraviti/37225-i-nakon-toliko-

godina-za-mucki-smaknute-zrtve-vukovara-nema-odgovornih-oficiri-jna-su-sve-

znali  

A onda još u Hrvatskom tjedniku pišu o položaju Zagrebačkog sveučilišta na 

ljestvici svjetskih sveučilišta. 

Strašno, zar ne? 

A tako dobrih 'znanstvenika' tamo imamo. 

Pogledajmo. 

Kako stoji kolega Rimac na svjetskim listama? 

U scopusu: 20 članaka, 215 citata, h-index 5. 

U wosu, nisam siguran jesam li ga dobro razvrstao od ostalih s istim prezimenom 

i inicijalom, ali recimo da je: 14 članaka, 169 citata, h-index 4. 

 

U istom broju Hrvatskog tjednika je FAH IDIOT Hrvoje KLASIĆ, profesor na 

zagrebačkome Filozofskom fakultetu o plakatu za Vukovar: 'Penava nema 

hrabrosti reći da se ponosi ustaštvom i da zato stavlja slovo U, nego ih simbolički 

pokušava vratiti kroz pozdrav Za dom spremni, predstavljajući ga kao stari 

hrvatski pozdrav… Radi se apsolutnoj provokaciji i kukavičluku koji jasno 

pokazuje da se ne radi o patriotima i domoljubima, bez obzira kako im se stranka 

https://kamenjar.com/mlinaric-centar-dr-ivana-sretera-podnio-je-dorh-u-kaznenu-prijavu-protiv-ljudi-koji-su-naredili-ratni-zlocin-nad-vukovarom-i-okolnim-selima/
https://kamenjar.com/mlinaric-centar-dr-ivana-sretera-podnio-je-dorh-u-kaznenu-prijavu-protiv-ljudi-koji-su-naredili-ratni-zlocin-nad-vukovarom-i-okolnim-selima/
https://kamenjar.com/mlinaric-centar-dr-ivana-sretera-podnio-je-dorh-u-kaznenu-prijavu-protiv-ljudi-koji-su-naredili-ratni-zlocin-nad-vukovarom-i-okolnim-selima/
https://kamenjar.com/penava-dorh-u-predana-kaznena-prijava-za-ratni-zlocin-nad-vukovarom/
https://kamenjar.com/penava-dorh-u-predana-kaznena-prijava-za-ratni-zlocin-nad-vukovarom/
https://www.dragovoljac.com/index.php/nikad-zaboraviti/37225-i-nakon-toliko-godina-za-mucki-smaknute-zrtve-vukovara-nema-odgovornih-oficiri-jna-su-sve-znali
https://www.dragovoljac.com/index.php/nikad-zaboraviti/37225-i-nakon-toliko-godina-za-mucki-smaknute-zrtve-vukovara-nema-odgovornih-oficiri-jna-su-sve-znali
https://www.dragovoljac.com/index.php/nikad-zaboraviti/37225-i-nakon-toliko-godina-za-mucki-smaknute-zrtve-vukovara-nema-odgovornih-oficiri-jna-su-sve-znali
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zvala, nego o osobama kojima nije stalo do časti i ugleda Hrvatske koji svojim 

ponašanjem sramote ovu državu dugi niz godina…' 

 HT: Klasić nema hrabrosti reći da se ponosi partizanskim genocidom nad 

Hrvatima i da se nadahnjuje Titovim koljačima i obućarima o kojima piše kao o 

državnicima.  

 

Klasić je više puta bio FAH IDIOT TJEDNA, a njegov znanstveni opus je 

slijedeći: 

Scopus: 3 članka, 4 citata. h-index 1; 

Wos: 3 članka, 2 citata, h-index 1. 

 

U mojim ranijim popisima FAH IDIOTA ponajbolji je bio Ivo Goldstein poznat i 

kao Ivo Drobilica. Još 22. 8. 2023. sam uspoređivao njegove i moje brojke: 

Scopus: 

Ja: članci 812, citati 7627, h-index 37 

On: članci 9, citati 19, h-index 2 

WoS: 

Ja: članci 817, citati 6840, h-index 34 

On: članci 11, citati 5, h-index 1 

Jasno je da političari i u medijima vjeruju da su bolji znanstvenici oni kojima su 

ove brojke manje, pa je jasno zašto su takvima mediji širom otvoreni, zar ne?  

Valjda tako misli i znanstvenik Goldstein, za koga jedan od ponajboljih hrvatskih 

povjesničara prof. dr. sc. Josip Jurčević kaže da ga ne treba smatrati 

znanstvenikom, jer je svojevremeno umislio da može postati redoviti član HAZU. 

Uspio je dogurati i do Izborne skupštine i nikad u povijesti HAZU nitko nije dobio 

manje glasova od njega. A tada mu je tata, poznati POVJESNIČAR AMATER bez 

nekakve škole bio posebni savjetnik predsjednika Vlade RH. 

Uvijek veseli vidjeti kakvi su doista znanstvenici koji se bave politikom ili su u 

'znanstvenom' radu sluge politici.  

Sjećam se da sam tako uspoređivao i sebe s bivšim Predsjednikom RH prof. dr. 

sc. Ivom Josipovićem. Dio te prepiske je dan u knjizi: 

J. Pečarić, Dopisivanje s Lili Benčik, dragovoljac.com, 2021.: 

https://www.dragovoljac.com/index.php/pecaric/28736-lili-bencik  

Počelo je mojim pismom: 

From: Josip Pecaric <pecaric@element.hr>  

Sent: Monday, November 15, 2021 9:25 AM 

To: lili bencik  

Cc: Ivo Josipović <ivo@josipovic.net>;... 

https://www.dragovoljac.com/index.php/pecaric/28736-lili-bencik%208
https://www.dragovoljac.com/index.php/pecaric/28736-lili-bencik%208
mailto:pecaric@element.hr
mailto:ivo@josipovic.net
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Poštovana gđo Benčik, 

Ja se nadam da drug prof. dr. sc. Ivo Josipović smatra da sam i ja u 'ustašiji'. Bio 

bih doista nesretan da me ne smatra takvim. 

Uvijek se smijem i ja i moje kolege kada usporedimo njegov opus kao znanstvenika 

s mojim.  

Pogledajte npr. u Scopusu: 

IVO JOSIPOVIĆ:  

Scopus: publikacija: 3, citata: 10, h-index: 2; 

JOSIP PEČARIĆ 

Scopus: publikacija: 771, citata: 6271, h-index: 34. 

Inače vidim da je on napredovao. Kao Predsjednik RH nije imao dovoljno da bi 

kod mene doktorirao (ako se dobro sjećam tada je imao jedan rad i to iz glazbe, 

a profesor je bio na Pravnom fakultetu), ali sada s 3 publikacije mogao bi već biti 

i docent. 

Čestitam mu na napretku. 

Sve vas lijepo pozdravljam. 

Akademik Josip Pečarić 

P. S. Obično pitam kolegu oko podataka s tih znanstvenih mreža. Tako sam pitao 

i za velikog znanstvenika IJ: 

Poslao mi je link uz komentar: 

A jesi našao s kim ćeš se uspoređivati :)  

Ovo mu je Scopus 

https://www.scopus.com/authid/detail.uri?authorId=36682415300 

Sada vidim da je dobro što imam te podatke i za Iva Josipovića jer očito njegov 

kolega koji vjeruje da su marsovci napali Hrvatsku ima nekoliko puta više radova 

od njega.  

Očito ga je pogodila činjenica da sam se tom usporedbom narugao njegovom 

znanstvenom opusu pa je Josipović odgovorio. 

Prepiska je doista zanimljiva i trebali bi je pročitati. Na kraju je on konstatirao: 

Subject:  RE: Dr. Ivo Josipovic - nije moj brat u Kristu 

Date:  Mon, 15 Nov 2021 23:14:25 +0100 

Poštovani akademiče Pečariću,  

Cijenim vaš doprinos znanosti. Ne cijenim vaš ustaški gard. Na žalost, za nas 

laike, poznatiji ste po njemu, nego po vašim, uopće ne sumnjam, velikim 

znanstvenim rezultatima. Eto, i Wikipedija je prepoznala po čemu ste najčuveniji, 

po negiranju holokausta i desničarenju. Ja osobno ne mogu procijeniti vaš 

doprinost znanosti, ali, ponavljam, poštujem ono što sam čuo o vašim 

dostignućima. Naravno, ni vi nemate pojma o pravu, pa bi bilo pristojno da ne 

klepećete o onome što ne znate. 

Ivo Josipović 

U svom odgovoru sam mu objasnio zašto je on pravnik klepetalo: 

Subject:  Re: Zahvala znanstveniku prof. dr. sc. Ivu Josipoviću 

Date:  Mon, 15 Nov 2021 23:47:53 +0100 

From:  Josip Pecaric <pecaric@element.hr> 

https://www.scopus.com/authid/detail.uri?authorId=36682415300
mailto:pecaric@element.hr
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To:  ivo@josipovic.net, Lili Bencik' 

CC:  predsjednik@predsjednik.hr <predsjednik@predsjednik.hr>, 

predsjednik@sabor.hr <predsjednik@sabor.hr>, predsjednik@vlada.hr 

<predsjednik@vlada.hr>, Kabinet Predsjednika <kabpred@hazu.hr>,… 

 

Poštovani druže profesore, 

Da ste pitali kćerku i dali joj da pročita ono što je gđa Benčik komentirala rekla 

bi Vam da nije inteligentno pozivati se na Wikipediju :) 

Sigurno bi Vas upozorila da se ne hvalite pravom jer je na čelu HNES-a, koji Vas 

je osudio za etičku veleizdaju, prof. emeritus Pravnog fakulteta.  

Dakle postoje profesori Pravnog fakulteta koji misle da se u pravu takvi da mu i 

mi koji nismo u tome možemo suditi. 

Bilo je i drugih pravnika koji su potpisali presudu HNES-a. Jedan od njih je jedan 

od najvećih kolumnista u RH i izuzetan odvjetnik koji je zastupao optužbu prof. 

Tomca i prof. Jurčevića protiv Vas, a Vi ste - znajući da ste nemoćni u srazu s 

Hodakom - iskoristili to što ste bili Predsjednik i pobjegli od toga. Kolege suci su 

Vas tada spašavale da ne bi svi vidjeli Vašu stručnost:) 

Drago mi je što ste ipak nešto naučili u odnosu na prvi Vaš e-mail, pa Vaš 

smiješan znanstveni rad više ne spominjete. 

Napredujete i što vidim počinjete razlikovati da je bolje biti na listama u Stanfordu 

nego biti znanstvenik tipa Mesića, i da ne ponavljam imena drugih Vaših kolega 

iz akademija znanosti i umjetnosti čiji ste član. 

Nisam ni mislio da Vi možete cijeniti moj ustaški gard. Da gledate hrvatske emisije 

na 'manjim' televizijama znali bi i za moju priču kako nas Srbi dijele na Ustaše i 

Srpske sluge. A ja - to već mnogi znaju u RH - ne volim biti sluga!  

Kćer Vam može objasniti što u toj podijeli znači činjenica da Vi predlažete - kao 

Predsjednik RH - da se povuče Tužba za genocid protiv Srbije, a onda Sud ipak 

presudi onako kako jeste. Ona bi Vam sigurno znala objasniti da Vaš prijedlog 

više odgovara Srbiji koja je izvršila naci-fašističku agresiju na RH od Presude tog 

Suda. Moj dojam je da to razumije i malo dijete, a ne moja kolegica koja je ipak 

završila fakultet koji mogu završiti oni koji znaju i da postoji nešto što se zove 

logika! 

Trebam li Vam spomenuti da je i Predsjednik APZH-a prof. dr. sc. Željko Horvatić 

više cijenio moje mišljenje u svezi sa Sudom u Haagu od Vašeg. Zajedno smo 

sudjelovali i na znanstveno-stručnom skupu o našim generalima u Haagu. Vaše 

'stručno' mišljenje bilo je suprotno od moga, a ako niste znali za Vaše je u 

konačnici ustanovljeno da je bilo najobičnije KLEPETANJE. 

Kćerka Vam može objasniti da će svatko iole inteligentniji iz svega toga zaključiti 

da lupetate/KLEPETATE o onome što bi po tituli trebali najbolje znati. 

A lijepo sam Vam objasnio da je pitate. 

Šteta. 

S poštovanjem, 

Akademik Josip Pečarić 

 

mailto:ivo@josipovic.net
mailto:predsjednik@predsjednik.hr
mailto:predsjednik@predsjednik.hr
mailto:predsjednik@sabor.hr
mailto:predsjednik@sabor.hr
mailto:predsjednik@vlada.hr
mailto:predsjednik@vlada.hr
mailto:kabpred@hazu.hr
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Pisao sam još PRAVNIKU – KLEPETALU, ali odgovora nije bilo. 

U prepisci sam mu i spomenuo kako sam prijatelj s nizom pravnika koji su izvrsni 

u logici. O nekima sam napisao i knjige. 

Šteta što ranije nisam više citirao rubliku FUSNOTE ZA FAH IDIOTE iz 

Hrvatskog tjednika. Sigurno je i Josipović bio čest gost. 

Ali vratimo se fah idiotima iz novog broja Hrvatskog tjednika. Tu su još na temu 

kolone sjećanja u Vukovaru: 

 

Milorad PUPOVAC o Penavinu pozivu da ne dolaze u Vukovar oni kojima 

smetaju HOS i Za dom spremni: 'Znamenja koja su povezana s pokretom koji je 

iza sebe ostavio historijsko zlo u obilježavanje toga grada je povreda pijeteta. 

Pretvaranje Dana sjećanja na žrtve Vukovara u predmet političke kampanje i 

nadmetanja također je povreda tog pijeteta.' 

HT: Iz njegove perspektive, HOS je doista zlo - za četničke političke snove 

njegove braće i njega. Iz naše, na žalost, nedovoljno zlo da te snove riješi za sva 

vremena. 

 

Milorad Pupovac ima u Scopusu: 1 clanak, 0 citata i h-index 0.  

Vjerovali ili ne! Tko ne vjeruje neka pogleda: 

https://www.scopus.com/authid/detail.uri?authorId=57034162300  

Da stvar bude bolja, taj jedini rad u Scopusu je o shizofreniji: 

How many contexts are there in schizophrenia? An analysis of a schizophrenic 

patient's discourse 

[Koliko kontēkstā ima u shizofreniji? Analiza diskursa osobe koja boluje od 

shizofrenije]. 

 

Tomo MEDVED, ministar branitelja o Penavinu pozivu da za Dan sjećanja u 

Vukovar ne dolaze oni kojima smeta HOS i pozdrav Za dom spremni: 'Mjesto 

HOS-a je sa svim postrojbama Hrvatske vojske i policije s hrvatskim braniteljima, 

baš onako kako je to bilo svih ovih godina… Nezamislivo je da se bilo kome 

ograničava odavanje počasti žrtvama Domovinskog rata…' 

HT: Samo je u Kninu zamislivo da 5. kolovoza Vi i vaš 'komandant', glasoviti 

zapovjednik kroasanske pariške bojne, zaustavite HOS-ovce i ne dopuštate im 

dolazak na proslavu. 

 

Andrej PLENKOVIĆ, predsjednik Vlade RH, nakon saborskoga izvješća o 

stanju nacije koje se nije čulo jer je oporba lupala po klupama: 'Nakon ovoga 

očekujem apsolutnu pobjedu na izborima!' 

HT: Ako nastavite hapsiti i zatvarati hrvatske navijače, sigurno ćete odnijeti 

apsolutnu pobjedu na izborima – za izdajnika stoljeća.  

 

Mate GRANIĆ, nekadašnji ministar vanjskih poslova, komunist , a sada 

Plenkovićev savjetnik, o glasovanju Hrvatske u UN-u protiv Deklaracije o 

primirju u Gazi. 

https://www.scopus.com/authid/detail.uri?authorId=57034162300
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„To je snažan državnički potez… Mi smo se svrstavali uz našeg saveznika SAD 

koji je omogućio završetak rata u BiH, a bez toga ne bi bilo ni Oluje.” 

HT: Očenašek čuven po tri polovice u korupcijskome skandalu „pola, meni, pola 

Bagi, pola tebi“ doista je šampion u rektalnome alpinizmu. Ako smo se sada 

svrstali uz našega saveznika SAD-a, bez kojega ne bi bilo Oluje (što nema blage 

veze s istinom), onda smo se zacijelo i kupnjom francuskih vojnih zrakoplova 

svrstali uz SAD, zar ne?  

 

Mate Granić na Scopusu ima 40 članaka, 259 citata i h-index 7.  

Blizak je bivšem rektoru Damiru Borasu koji ima 31 članak, 157 citata i isti h-

index 7. 

Za usporedbu moja kćerka koja je uz Borasovu pomoć dugo bila bez posla i sada 

je na pola radog vremena ima 64 članka, 447 citata i h-index 12. Naravno i njoj i 

Borasu mentor je bio prof. dr. sc. Miroslav Tuđman koji je predložen za profesora 

emeritusa 2017. kada je rektor bio Boras, a umro je 2021., kada je rektor još uvijek 

bio Boras i nije izabran za profesora emeritusa. 

A svo troje Granića, Borasa i moju kćerku vjerovali ili ne može se povezati s onom 

čuvenom pričom o tri polovine Mate Granića. 

Ira PAYER, dizajnerica, o vukovarskome plakatu: 'Taj plakat ne govori jezikom 

dizajna, već jezikom toksične politike.' 

HT: Dizajnerica ne govori jezikom dizajna, nego jezikom toksične politike i 

mržnje prema Vukovaru i Hrvatskoj!  

 

Moji komentari ovih događanja oko kolone sjećanja išao je u znaku dva citata: 

„Da nije bilo HOS-a, Vukovar bi pao već u rujnu mjesecu.“ 

(Siniša Glavašević, studeni 1991.) 

„Pustite da prvo prođu Hrvati“ 

(Redar koloni Vlade u Vukovaru 2013.)  

 

Mnogima je poznato kako ja ne volim biti sluga, pa valjda i nije neobično što mi 

se gadi taj sluganski mentalitet. A kod nas takve biraju na primjer u Vijeću za 

domovinski pijetet: 

VIJEĆE ZA DOMOVINSKI PIJETET PROTIV PENAVINOG PLAKATA, A 

ISTICANJE HOS-A I BILO KOJE POSTROJBE SMATRAJU 

NEPRAVEDNIM 

https://narod.hr/hrvatska/vijece-za-domovinski-pijetet-protiv-penavinog-plakata-

a-isticanje-hos-a-i-bilo-koje-postrojbe-smatraju-nepravednim  

Kako ih nije sramota negirati jednog Sinišu Glavaševića koji je još u studenom 

1991. ISTAKAO HOS-ovce! 

Oni sebe stavljaju ispred Siniše Glavaševića. Da imaju imalo ljudskosti u sebi 

odmah bi se povukli iz tog vijeća! 

https://bezcenzure.hr/branitelji/reagiranja-sluga-svjetskih-mocnika/  

https://narod.hr/hrvatska/vijece-za-domovinski-pijetet-protiv-penavinog-plakata-a-isticanje-hos-a-i-bilo-koje-postrojbe-smatraju-nepravednim
https://narod.hr/hrvatska/vijece-za-domovinski-pijetet-protiv-penavinog-plakata-a-isticanje-hos-a-i-bilo-koje-postrojbe-smatraju-nepravednim
https://bezcenzure.hr/branitelji/reagiranja-sluga-svjetskih-mocnika/
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Možda će razumjeti o čemu govorim ako samo pročitaju neto o njemu. Evo i 

danas: 

https://narod.hr/kultura/4-studenoga-1960-sinisa-glavasevic-roden-legendarni-

ratni-izvjestitelj-iz-vukovara  

Zapravo, dovoljno je o svemu pročitati uvodni komentar glavnog urednika 

Hrvatskog tjednika Ivice Marijačića koji dajem u Prilozima. 

Moj propust je što i u ranijim tekstovima nisam dao podatke o znanstvenicima 

koje spominjem kao fah idiote. Evo za neke od njih naprimjer sa Scopusa: 

Žarko Puhovski: 1 članak, 1 citat i h-index 1; 

Željko Jovanović: 20 članaka, 82 citata i h-index 6. 

Sjećam se da mi je o Jovanovićevo znanstvenom radu pisao svojevremeno dr. sc. 

Josip Stjepandić: 

... Jovanoviću (15 radova u znanstvenoj bazi Scopus), Mornaru (19), Pusićki (1), 

Grčiću (2), Josipoviću (1), Kregaru (2), Flegi (0)... 

Jovanović je objavio 6 radova u vrijeme dok je bio ministar!? Pa to nije radio niti 

njegov uzor Stipe Šuvar!? 

Glas Brotnja, 24. 4. 2015. 

Kamenjar.com, 24. 4. 2015. 

Ovaj naš fah idiot odigrao je ključnu ulogu u napadu na Josipa Šimunića – vidjeti 

tekst u Prilozima. 

Kad pogledaš znanstvene rezultate ovih naših fah idiota jasno je zašto su se dali u 

politiku. To jedino nije jasno za gradonačelnika Splita. Ivica Puljak ima na 

Scopusu 1430 članaka, 88998 citata i h-index 123. 

Neobična mi je bila činjenica da Puljak ima na Scopusu toliko radova, a nema ga 

na listi najutjecajnijih hrvatskih znanstvenika Sveučilišta u Stanfordu: 

https://www.srednja.hr/faks/izasla-je-lista-najcitiranijih-znanstvenika-na-svijetu-

na-njoj-i-brojni-profesori-s-hrvatskih-fakulteta/  

Na toj listi koja se radi po Scopusu ja imam daleko najviše radova 801, a Puljak 

koji nije na toj listi ima 1430. Neobično, zar ne?  

Pogledao sam listu njegovih radova na HZB-u i za prvi ustanovio da ima više od 

200 koautora.  

Možda nije zadovoljan biti u tako velikim grupama od po više od 200 koautora 

kakva mu je većina članaka. Kod nas u matematici bi mu dijelili rad s brojem 

autora. Možda je problem u tome, jer bi mu se tako računalo nešto više od 7. Ipak 

valjda bi mu trebalo biti važnije što se radilo o značajnim otkrićima što je ipak 

bolje nego biti fah idiot.  

(Ipak provjeravam kod poznatih kolega u Splitu: 

„To su CERN radovi sa po 500 autora koje objavljuju kako mjere i rade pokuse 

na dnevnoj bazi.“) 

S druge strane Davor Božinović je doktor znanosti, ali na Scopusu nema nijedan 

rad. 

Toliko o našim znanstvenicima FAH IDIOTIMA. 

Josip Pečarić 

https://narod.hr/kultura/4-studenoga-1960-sinisa-glavasevic-roden-legendarni-ratni-izvjestitelj-iz-vukovara
https://narod.hr/kultura/4-studenoga-1960-sinisa-glavasevic-roden-legendarni-ratni-izvjestitelj-iz-vukovara
https://www.srednja.hr/faks/izasla-je-lista-najcitiranijih-znanstvenika-na-svijetu-na-njoj-i-brojni-profesori-s-hrvatskih-fakulteta/
https://www.srednja.hr/faks/izasla-je-lista-najcitiranijih-znanstvenika-na-svijetu-na-njoj-i-brojni-profesori-s-hrvatskih-fakulteta/
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ZAVRŠNI TEKST 
 

1000. BROJ „HRVATSKOG TJEDNIKA“ 

(PADNE LI HOS I SVI OSTALI ĆE DOĆI NA RED, 19.) 

 

„Da nije bilo HOS-a, Vukovar bi pao već u rujnu mjesecu.“ 

(Siniša Glavašević, studeni 1991.) 

„Pustite da prvo prođu Hrvati“ 

(Redar koloni Vlade u Vukovaru 2013.) 
 

Moj doprinos obilježavanju 1000. broj Hrvatskog tjednika, bez konkurencije 

najčitanijeg i jedinog neovisnog hrvatskog političkog tjednika bio je tekst: 

DR. SC. DOMAGOJ VIDOVIĆ suradnik Hrvatskog tjednika 

Vidim da je prilog dan iz tog teksta objavljen i na portalu narod.hr: 

https://narod.hr/kultura/dr-sc-vidovic-pet-stoljeca-pjesnistva-hrvata-u-crnoj-gori  

Na prvi pogled nekome se može učiniti neobičnim izbor mladog doktora znanosti 

kada je u redakciji „Hrvatskog tjednika“ puno izuzetnih Hrvata, a nekima od njih 

sam posvetio i knjige (Ivica Marijačić, Damir Pešorda, Josip Jović, Igor Vukič). 

Skup je blagoslovio don Anđelko Kaćunko o kojemu sam napisao knjigu, ali je i 

on bio moj koautor u dvije knjige. 

Ali bilo je jasno da je taj dan bio vezan i za moju Ankicu, pa je iz reda suradnika 

bila samo dvojba između Vidovića, koji je rođen iste godine kao i moja najmlađa 

kćerka, koji iako nije iz Boke ima radove i o Boki – dakle slično mojoj Ankici – 

ili Nataša Božinović koja kao i Ankica nije iz Boke ali joj je muž Bokelj. Sigurno 

bi meni itekako bilo drago da kao prilog dam npr.: 

NATAŠA BOŽINOVIĆ: LJEVIČARIMA JE BITNO POKAZATI DA JE ANTI 

ZDS STAV VAŽNIJI OD KOMEMORACIJA ZA POGINULE BRANITELJE- 

https://narod.hr/hrvatska/natasa-bozinovic-ljevicarima-je-bitno-pokazati-da-je-

anti-zds-stav-vazniji-od-bilo-koje-komemoracije-za-poginule-branitelje  

Kako je ovo obilježavanje u vrijeme kada i „Hrvatskom tjedniku“ pripada dio 

zasluga za veličanstvenu ovogodišnju Kolonu sjećanja u Vukovara kada je vlast i 

veliki dio oporbe pokazalo svoje ne-hrvatstvo napadima na branitelje, posebno 

HOS-ovce i domovinski pozdrav ZDS možda je izbor trebao biti na gđu 

Božinović, ali vjerujem da se ona ne ljuti što je na Ankičin dan moj izbor pao na 

Domagoju.  

Posebno i zbog onoga što su mnogi moji suradnici vidjeli u mojoj Ankici. Na 

primjer izv. prof. dr. sc. Julije Jakšetić je napisao: 

Dragi Joško, 

moja iskrena sućut za našu Ankicu. 

Mislim da je svakom od nas jasno, od Vaše matematičke djece, da je Ankica bila 

naša majka. Da Nje nije bilo, teško bi taj projekt Vašeg davanja drugima zaživio…  

https://narod.hr/kultura/dr-sc-vidovic-pet-stoljeca-pjesnistva-hrvata-u-crnoj-gori
https://narod.hr/hrvatska/natasa-bozinovic-ljevicarima-je-bitno-pokazati-da-je-anti-zds-stav-vazniji-od-bilo-koje-komemoracije-za-poginule-branitelje
https://narod.hr/hrvatska/natasa-bozinovic-ljevicarima-je-bitno-pokazati-da-je-anti-zds-stav-vazniji-od-bilo-koje-komemoracije-za-poginule-branitelje
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Samo jednom sam ju vidio tužnu, neka sjeta ju je uhvatila, da je mogla i ona nešto 

više napraviti da je radila u povijesnoj struci. Ali to je bilo samo jednom, kako 

sam ja primijetio, ostalo je bilo davanje za Joška, cure i unuke a to je bilo davanje 

i za sve nas koji smo radili pod Vašom paskom jer ste onda imali slobodne ruke. 

Draga Ankice, hvala za sve, vjerujem da će dragi Bog nagraditi borbenu slavonku 

koja se nije štedjela u svojoj žrtvi. 

Naravno, na tom obilježavanju su bili i Vukovarci. Među njima i dragi prijatelj 

Tomislav Josić, koji je na predstavljanju moje knjige "Vukovar i njegov Stožer" 

prije deset godina rekao: 

– Kad smo počeli s radom, nisam ni sanjao da će netko pisati o nama. Bilo nas je 

tridesetak, sad nas je 690 tisuća. Stožer raste, a tako će biti i dalje. Nakon 22 

godine uspjeli smo zainteresirati javnost za probleme u Vukovaru, no nitko ne 

može reći da nismo liberalni: sve te godine živjeli smo s ljudima koji su nas 

odvodili u logore, ubijali i silovali, ali sada smo rekli "dosta". Ne trebamo nikoga 

mrziti i vješati, ali krivci moraju odgovarati. Žao nam je što govore da smo protiv 

nacionalnih manjina jer u Stožeru imamo i Srba, Mađara, Rusina i Nijemaca, ali 

na svoje ne damo. Nismo se dali ‘91. pa nećemo ni danas. 

Da to nije rekao danas ponavljajući ono što govore današnje vlasti! Više od deset 

godina traje ta borba koja je dovela do tako veličanstvene Kolone – Kolone 

podrške omalovaženom hrvatskim braniteljima. U svim narodima se branitelji 

poštuju iznad svih, samo u zemljama gdje su na vlasti sluge svjetskih moćnika 

koji nisu sretni postojanjem tih država branitelji se ponižavaju na način kako to 

rade u RH. Čak ih na dan zahvalnosti njima i hapse, da ne spominjem puno toga 

još. Recimo samo da se u SAD-u nagrađuje film o njima u kojima se govori da su 

zaslužili Nobelovu nagradu za mir, a u RH se taj film nije nikada prikazao. 

Naravno u tom filmu tadašnji veleposlanik u RH govori o srpskoj agresiji na 

Hrvatsku kao o fašističkoj agresiji, pa kako se može prikazati u RH gdje najvažniji 

političar Pupovac (iliti Vučić), a 'mali od kužine' mu je Predsjednik Vlade RH. 

A kada spominjem to obilježavanje tisućitog broja „Hrvatskog tjednika“ i ZDS 

evo i jedne fotografije na tu temu: 
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Da, na njoj su sa mnom trojica o kojima sam napisao knjige Josip Šimunić, Ivica 

Marijačić i dr. sc. Josip Stjepandić, a zaslužni su, svaki na svoj način, u obrani 

ZDS, a samim tim i obrani dostojanstva hrvatskih branitelja i cijelog hrvatskog 

naroda. 

Naravno, bilo je još takvih na tom skupu. Spomenut ću još samo i dragog prijatelja 

Zvonimira Hodaka o kojemu sam napisao knjigu ali je, kao i dr. Stjepandić i on 

bio moj koautor. 

Hodak, duhovit kakav jest, našalio se na moj račun kazavši da ga ja najviše 

citiram, pa ga zato puno i čitaju. Vjerojatno ga ja najviše i citiram, ali to je samo 

zato što su moji tekstovi zato bolji, pa ih možda ponetko i pročita. 

Naravno, drage su mi njegove poruge na račun onih drugih, a posebno na račun 

onih koji za sebe kažu da su Hrvati. Takva je i najnovija kolumna:  

 

HODAK: TRAJE HISTERIČAN LOV NA MLADE ‘USTAŠE’ 

 

 27/11/2023 
 

Dražen Travaš je veteran fejsa. “Ljubimac” mu je Andrej. Ne AP nego Kramarić. 

Kad zaželi biti duhovit, uspijeva mu. Nakon mini pobjede protiv Armenije orjuna 

i jugo nostalgičari doživjeli su čitav niz probavnih smetnji, štucanja i mucanja, 

sve u stilu “da’ bog sve izgubili”. 
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Indeks je opet jednom u svoj “indeks” upisao još jednu jedinicu. Haj’te drugovi 

opet u Kumrovec na popravnu nastavu! Najme, kaj! Zamislite, igrači i navijači su 

uz Thompsonovu pjesmu slavili plasman na Euro. Tu je indeksovce dočekao 

Dražen: “Ne, neg’ su tribali uz ŠČ Let3, Vojka V. Baka Prase, TBF, Milu Kekina, 

Acu Lukasa, Aleksandru Prijević, Nedu Ukraden, Riblju Čorbu, Lepu Brenu, 

Rokeri s Moravu… Je**te turbofolk agonija međ’ ZunZarama, Notj… 

Dabogdasvedobili…” 

Zašto im Thompson toliko smeta? 

Navijači Armenije su ostali razočarani. Ne oni koji su došli na tekmu iz Gorski 

Karabaha nego ovi naši, odnosno vaši, koji ne bi stali u sto Arena. Kad počne 

“jugo-cajkada” u Areni nema poziva o tobožnjim podmetnutim bombama. Sad 

mir braćo, “pevaju naši”. Za sada su još uvijek bolji vaši nego naši. Thompson 

može popuniti samo avion kojim se repka vraća kući, a pulsku Arenu može 

popuniti samo ako pristane biti pred-pjevač Aci Lukasu. Eto, takvi smo mi 

Hrvateki! Imam pitanje za Hrvateke: Jel’ sisanje vesala zanimanje ili školovanje 

za to zanimanje? 

Naravno svi znamo zašto Thompson nije bio s nama na tom skupu. Tako smo 

izgubili prigodu da imamo fotografije i s njim i Šimunićem. Bolje je da ne 

spominjem knjige koje sam zbog ZDS i činjenice da je bio branitelj i HOS-ovac 

napisao o Thompsonu. Umjesto toga još jednom fotografija koja je bila draga 

mojoj Ankici, a dobili smo je od Thompsona: 
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U Vukovaru je pjevao moj dragi prijatelj Stanko Šarić, pa evo još jedne fotografije 

(obje su dane u mojoj knjizi MOJA ANKICA, a na slici su i moje kćerke): 

 

Ali da nastavim s navoženjem dijelova Hodakovog teksta: 

Evo sad imamo jednu tužnu vijest: “Srpska pravoslavna crkva u Hrvatskoj je pred 

stečajem, sudu moraju dostaviti popis imovine”. Tu će se sud morati malo strpjeti. 

Za popis njihove imovine trebat će više godina. Toliko im je bar trebalo u Crnoj 

Gori, a RH je ipak malo veća. Para-politička crkva je ostala bez para. Presudom 

suda u Francuskoj, Srpska pravoslavna crkava osuđena je zbog niza zločina. A u 

Hrvatskoj? Status ”quo vadis!”, rekao bi moj nekadašnji narednik u JNA. 



392                     ZVONIMIR HODAK, THOMPSON I ZDS  

 
 
Zapravo se mislim je li ovo Hodakova reklama za moju 220. knjigu: 

J. Pečarić, Priznajte Hrvatsku Pravoslavnu Crkvu!, dragovoljac.com, 2023: 

https://www.dragovoljac.com/images/minifp/HPC1.pdf  

Knjiga je dana i na portalu HPC: 

https://hrvatskapravoslavnacrkva.wordpress.com/ 

U nastavku svoje kolumne Hodak piše i o nekim drugim temama koje tako snažno 

opisuju to hrvatsko sluganstvo, pa ću takve dijelove ostaviti da pročitate izravno 

u njegovoj kolumni, a zadržat ću se samo na onome što piše o Koloni i 

„Hrvatskom tjedniku“:  

Mesić okružen bivšim i sadašnjim udbašima 

Nadalje, Ivanka Toma u Jutarnjem dramatično upozorava na desni 

ekstremizam: “Penava u vlasti znači veću toleranciju na neofašiste”. Radikalna 

desnica, neofašisti, ustaše… i tako “korak za korakom” odosmo svi mi u zatvor. 

O Rezoluciji Vijeća Europe 1481 iz 2006. nitko ni muuu. Dana 8. studenog 

2019. donesena je nova Rezolucija EU-a o potrebi međunarodne osude zločina 

fašista i komunista. O svemu tome naši “objektivni” mediji ni da bi zucnuli. 

Umjesto toga gledamo “tulum” s promocije memoara Stipe Mesića. Bivši i 

sadašnji udbaši u tamnim odjelima, nekadašnji šefovi OZN-e i UDB-e daju 

važne izjave za javnost. Bože, čovjeku se diže kosa na glavi kad vidi tko sve može 

u Hrvatskoj davati izjave i biti gostom u TV emisijama naših lijevih medija. 

Siguran sam da će se Mesićevi memoari odlično prodavati. 

Oscar Wilde je rekao: “Najprodavanije knjige obično se lako i plitko čitaju. 

Mora da su ih isto tako lako i plitko napisali!” 

Borba protiv “neofašista i radikalne desnice” se nastavlja. Ono što nije uspjelo 

od 1991. do 1995. u ratu nastavlja se s osvojenom “medijskom falangom” i 

dobro ustrojenom petom kolonom. Uporno “dobivamo po nosu” kako nam tepa 

Roby u Jutarnjem. Tješi me samo ona stara lička: vrč ide po vodu dok se ne 

razbije… 

Među navijačima ovih dana kruži pitalica: “Koje je marke policijski sat?. 

Dok ovo pišem na fejsu mi stiže vijest iz centra “političke pornografije”. HND 

traži da se Hrvatski tjednik kazneno goni. Ni manje ni više. Telegram javlja za 

njih tu dobru vijest svim svojim dragim čitateljima. Uz Globus, Nacional, Pupijeve 

Novosti i slične tiskovine neuki Hrvateki se usuđuju kupovati, čitati i raspačavati 

Hrvatski tjednik. Drugovi, ipak, reda mora biti! Treba jasna i čvrsta poruka 

svima, a napose desničarima, što je poželjno, a što nije u Lijepoj njihovoj. Tako 

recimo Mauzolej Vukašina Šoškočanina u Borovu selu može, partizanski 

spomenici diljem “Lepe njihove” mogu, ulice i trgovi koji nose ime dragog 

druga Tita svakako, zvijezde petokrake još kako poželjno, udbaši u Saboru 

prihvatljivo, partizanske mirovine može… 

https://www.dragovoljac.com/images/minifp/HPC1.pdf
https://hrvatskapravoslavnacrkva.wordpress.com/
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Zaključimo da sve ono protiv čega smo se borili u Domovinskom ratu može, a ono 

za što smo se borili ne može. Pa nismo išli u rat da bi nakon njega crtali murale 

gradu Vukovaru i generalu Praljku. 

A kad već Hodak spominje mog dragog prijatelja generala Praljka kome sam s 

Miroslavom Međimorecem posvetio četiri knjige evo najnovijih objava o njemu i 

srpskim slugama u RH: 

MLADEN PAVKOVIĆ: ŠTO BI BILO KAD BI U ZAGREBU PODIGLI 

SPOMENIK GENERALU PRALJKU? 

https://portal.braniteljski-forum.com/blog/vijesti/mladen-pavkovic-sto-bi-bilo-

kad-bi-u-zagrebu-podigli-spomenik-generalu-praljku  

i: 

 
Tko normalan toliko godina nakon rata može doći na ideju da traži ratnu štetu od 

komšija. Ma hajte, molim vas! Očito su oni koji su, neakademski rečeno, 

“popušili” u Domovinskom ratu sada na čelu kolone. Traže obračun s 

pobjednicima, kazneno gonjenje Hrvatskog tjednika itd. Kad sam ih vidio na 

“akademiji” prilikom promocije Stipinih memoara učinilo mi se da sam vidio 

nešto slično “pobjedničkom smiješku”. Ili je to za sada tek lagani optimizam. 

 

https://portal.braniteljski-forum.com/blog/vijesti/mladen-pavkovic-sto-bi-bilo-kad-bi-u-zagrebu-podigli-spomenik-generalu-praljku
https://portal.braniteljski-forum.com/blog/vijesti/mladen-pavkovic-sto-bi-bilo-kad-bi-u-zagrebu-podigli-spomenik-generalu-praljku


394                     ZVONIMIR HODAK, THOMPSON I ZDS  

 
 
Kad znamo da je optimist obično loše obaviješteni pesimist, onda se oni mogu 

nadati još jednoj jugo-pušioni. 

Mediji smiju biti lijevi ili ih treba ugasiti… 

Rijetko idem na razne proslave, ali sam bio na svečanoj proslavi izlaženja 1000. 

broja Hrvatskog tjednika. U ovo vrijeme kad je tiraža svih pisanih medija više 

nego drastično pala, HT (koji izlazi samo u pisanoj formi) se uspio održati bez 

ikakve financijske pomoći države, gospodarstva i EU-projekata. Samo 

zahvaljujući svojoj brojnoj čitateljskoj publici. 

Znači, jedini tjednik koji nije lijevo orijentiran zanimljiv je i kupuje ga toliki broj 

ljudi da neće propasti, osim ako ga vladajuće elite i njihovi lijevi medijski i ini 

pomagači ne ukinu. Sukladno ljevičarskom shvaćanju demokracije da mediji 

smiju biti samo lijevi ili ih ne smije biti. Ma, kakvo drugačije mišljenje! Telegram 

bi kazneno gonio HT jer navodno širi šovinizam i nacionalizam pišući o temama 

bitnim za hrvatsku sadašnjicu i budućnost. Zato Pupijeve Novosti šire samo 

toleranciju, ljubav i milosrđe pa njih Vlada izdašno financira. 

Tko zna, zna, a tko ne zna netko ga gura… 

Javio mi se moj čitatelj Ante Ercegović iz Vodica. Razlog je histeričan lov na 

mlade “ustaše” zbog pjevanja pjesama kao što su “Korak za korakom…”. 

Stvarno to je tako šovinistička pjesma da se naši antife smrznu od straha. Zato se 

na velika vrata uvodi svima dragi “verbalni delikt”. Ante me pita, kad smo već 

kod pjevanja, što je s pjevačima kanibalskih budnica. Nisam odmah “skopčao”, 

ali me podsjetio. “Slobodane, šalji nam salate, bit će mesa klat ćemo Hrvate…” 

Salata uz poklane Hrvate. Jel’ to poezija ljudožerskg plemena Fore s Papue Nove 

Gvineje ili postoje neki evropski ljudožderi koji jedu ljudsko meso. 

Podsjetio me i na 27. srpnja 1941. kad se u “herojskom” Srbu na ražnju okretao 

svećenik Juraj Gospodnetić… Usput rečeno, znamenito pleme Fore iz Nove 

Gvineje je zbog svojih gastronomskih navika navuklo na sebe bolest sličnu 

“kravljem ludilu”. Kasnije se utvrdilo da taj virus može biti čak i ljekovit. Ali… 

Tko bi to mogao znati u ona “gladna” vremena oko 18. studenoga 1991. 

Psihološku analizu te “istorijske pesme” nisu do sada obradili ni Branimir Pofuk, 

ni Ante Tomić, ni Bojan Glavašević, pa čak ni Let 3…. Možda su i ti “pevači”, 

k’o Porfirije, samo otvarali usta. Tako to još danas vjeruje naše pravosuđe. 

I opet se po tko zna koji puta mogu jedino zapitati: “Tko to tamo peva?” Dok se 

hrvatska mladež i djeca love i lifraju u zatvore, “sladokusci” ljetuju na našoj obali 

mirni i spokojni. 

(…)…. 

Zvonimir Hodak/direktno.hr 

https://kamenjar.com/hodak-traje-histerican-lov-na-mlade-ustase/  

 

Iako sam napisao knjigu i o Vjekoslavu Krsniku, njegov tekst ipak dajem kao 

prilog, kao i sličan tekst Stipa Mlinarića. 

Josip Pečarić 

https://direktno.hr/kolumne/traje-histerican-lov-na-mlade-ustase-no-zato-su-im-cetnicke-kanibalske-budnice-valjda-poezija-332227/
https://kamenjar.com/hodak-traje-histerican-lov-na-mlade-ustase/
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VUKOVAR: TRIJUMF TUĐMANIZMA 

DRAGOVOLJAC.COM, 2023. 

 

REAGIRANJA SLUGA SVJETSKIH MOĆNIKA 3. 

(PADNE LI HOS I SVI OSTALI ĆE DOĆI NA RED, 6.) 

 

„Da nije bilo HOS-a, Vukovar bi pao već u rujnu mjesecu.“ 

(Siniša Glavašević, studeni 1991.) 

 

„Pustite da prvo prođu Hrvati“ 

(Redar koloni Vlade u Vukovaru 2013.)  
 

Josip Pečarić  
 
Veliki hrvatski književnik dr. sc Stijepo Mijović Kočan javi se s novim sonetom: 

Subject:  ZVONIN 

Date:  Sun, 5 Nov 2023 22:48:00 +0100 

From:  Stijepo Mijović Kočan  

To:  'Josip Pecaric' <pecaric@element.hr> 

 

SAMO JE ONO ČIME JA MOGU PRIDONIJETI PREPOZNAVANJU ZLA 

smk 

 

DRAGI JOŠKO SVE JE 

 

Dragi Joško sve je konačno sad jasno 

Časni Nicolier protiv nečastivog  

Ratnog dezertera  ̶ eno i sad živog 

Vukovarski heroj  ̶ nikad nije kasno 

 

Da nad nečastivim vlada ono časno 

Jean Michel primjer je humanog brižljivog 

Protiv dezerterstva  ̶ zla neizdržljivog 

Koje već danas je postalo zloglasno  

 

Konteso moliš me kani se soneta 

Koji zoveš mrskim   ̶i tebi on smeta 
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A ugledu tvojem ne donosi ništa 

 

Znam ali ovo je pucanj sa bojišta 

Ne umijem drugim pa pucam zvoninom 

Allons enfants sa mnom Domovine sinom 

5/11/23 

Hvala dragom prijatelju na njegovom zvoninu tj. sonetu. Prirodno Kočan je njime 

itekako doprinio prepoznavanju zla koje ovog puta dolazi od Plenkovića i 

njegovih koalicijskih partnera. U Prilozima zato dajem nekoliko novih tekstova o 

tom zlu koje je eto sada i opjevano. 

Međutim jučerašnji tekst sam završio riječima: 

 I mene zanima hoće li se Predsjednik Države prikloniti koloni Hrvata ili onih koji 

za sebe kažu da su Hrvati. 

Naime u lažima oko ZDS, dakle po kojima također prepoznajemo sluge svjetskim 

moćnicima sudjelovao je i on. 

Danas vidimo na portalu direktno.hr njegovo reagiranje: 

MILANOVIĆ OTKRIO KOJI BI ČELNIK ZEMLJE MOGAO DOĆI U 

VUKOVAR: 'TO U NAM RADI ŠTETU, A HOS...' 

 
Predsjednik Zoran Milanović osvrnuo se na najavu Kolone sjećanja u Vukovaru. 

 

06.11.2023.  

 

"Imali smo svakakvih svinjarija, ali po meni je ovo previše", rekao je Milanović o 

plakatu za Dan sjećanja na žrtvu Vukovara.  

Da umreš od smijeha. I on je šokiran što koriste latinično slovo U u riječi 

VUKOVAR, kada svi znaju da treba koristiti Y (tj, ćirilično U): VYKOVAR! 

Dodao je kako je HOS prvi predsjednik Franjo Tuđman inkorporirao u Hrvatsku 

vojsku i da su oni dali određeni obol hrvatskoj obrani, no to je to. 

Nevjerojatno priznanje. Predsjednik RH nam kaže da je sve one gadosti prema 

HOS-ovcima vršio zato što je znao da su oni dali određeni obol hrvatskoj obrani.  

"Više od toga ih ne treba braniti", rekao je Milanović i uz poruku kako nam je to 

radilo ozbiljne probleme oko priznanja '90-ih. 

Naravno da ih ne treba braniti. Mi im se divimo i tražimo iskazivanje poštovanja 

onima za koje je Siniša Glavašević u studenom 1991. godine rekao: 

„Da nije bilo HOS-a, Vukovar bi pao već u rujnu mjesecu.“ 

Je li to razlog što ih se napada?  

Ponavljam pitanje iz prethodnog teksta: Jesu li ta dva mjeseca zapravo omogućila 

obranu RH?  
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Da to proširim: Jesu li ta dva mjeseca natjerale svjetske moćnike na priznanje RH 

koje je uslijedilo nedugo nakon pada Vukovara. Nije tada postao Vykovar, pa im 

je to sada cilj? 

'Moj apel Penavi' 

"O tome je Tuđman govorio više puta. To U nam radi štetu, to nam se ne 

isplati", istaknuo je. 

Zbog Penave se javili iz samoupravnog mraka: Znate li što je 1993. bilo s HOS-

om? 

Umjesto mog komentara evo što u današnjoj kolumni na istom portalu o 

VUKOVARu, a ne o VYKOVARu piše Zvonimir Hodak: 

‘Ustaški’ plakat za Kolonu sjećanja 

Ivan Violić i Davor Butković ista su osoba. Gaje isto razmišljanje, istu ljubav ili 

mržnju. I tako su naš Ivan ili Davor napisali komentar: “Što stoji iza Penavinog 

harakirija s Vukovarom i Za dom spremni? Morbidna manipulacija ratnom žrtvom 

kakva nije viđena 30 godina”. Naši Ivan i Davor su ogorčeni. “Ustaški” plakat za 

Kolonu sjećanja. U imenu grada Vukovara veliko slovo U, velika su i druga slova, 

ali slovo U… e to je čisti ustašluk. Da je sada “Stari” živ formirao bi se 

“četverored” sve do Golog otoka. Iritantna im je napose ona Penavina izjava: 

“Kome se ne sviđa HOS, neka ne dolazi u Vukovar”. 

Briga njih što je u predmetu Paraga, Đapić i Dedaković još 1993. godine tadašnji 

hrvatski Vojni sud pod predsjedavanjem suca Damira Kosa donio presudu da su 

postrojbe HOS-a regularne postrojbe Hrvatske vojske. Tu je presudu potvrdio i 

Vrhovni sud Hrvatske i od tada HOS ima potpuno legalni pravni status kao član 

HV-a. Kojim onda pravom bilo tko smije HOS isključiti s nekog događanja? I sad 

se iz “samoupravnog mraka” javljaju Ivan i Davor i putem (a koga drugoga nego) 

“Telegrama” prizivaju zatvor za Penavu i “kriptoustaše”. Kriptokomunisti bi stvar 

riješili kao i u slučaju navijača koji su pjevali “Korak za korakom…”- jednostavno 

i po brzom postupku – hapšenjem. 

https://kamenjar.com/hodak-orjunas-smoje-mogao-bi-dobiti-ozbiljnog-

konkurenta/  

"Moj apel Penavi i ekipi je da preskoče ovaj datum pa neka se kasnije 

raščišćavaju", dodao je Milanović i ponovio kako se najavio više ljudi iz 

inozemstva koji bi željeli prisustvovati.  

"Možda dođe Denis Bećirović, razgovarali smo o tome", kazao je. 

A da Predsjednik RH samo tim zainteresiranim objasni koja je uloga HOS-ovaca 

o kojoj govori Siniša Glavašević. 

Naravno šalim se.  

Znam da bi im se gazde naljutile da urade nešto protiv njihove volje. Znaju oni 

itekako dobro što je govorio Glavašević 

Znaju oni itekako dobro tko je kriv što su od vojske koju su poslali u tu fašističku 

agresiju na RH napravljeni zečevi. 

Pa pokazali su itekako kada danas kliću SLAVA UKRAJINI, a mrzak im je 

istovjetni pozdrav ZA DOM SPREMNI. 

Josip Pečarić 

https://direktno.hr/kolumne/zbog-penave-se-javili-iz-samoupravnog-mraka-znate-li-sto-je-1993-bilo-s-hos-om-330426/
https://direktno.hr/kolumne/zbog-penave-se-javili-iz-samoupravnog-mraka-znate-li-sto-je-1993-bilo-s-hos-om-330426/
https://kamenjar.com/hodak-orjunas-smoje-mogao-bi-dobiti-ozbiljnog-konkurenta/
https://kamenjar.com/hodak-orjunas-smoje-mogao-bi-dobiti-ozbiljnog-konkurenta/
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SANJA I TERESA IVA DROBILICE, 

DRAGOVOLJAC.COM, 2024. 

 

PETICIJA ZDS 

(ZATO IH SLUGE U RH NE VOLE! 3.) 
 

U „Bujici“ 29.01.2024. na početku emisije je Velimir Bujanec spomenuo Peticiju 

ZDS iz 2015. koju je potpisao, a koju je kako je rekao pokrenuo Branko Borković- 

I na Wikipediju možemo naći istu tvrdnje: 

Krajem kolovoza 2015.g. Branko Borković, pokrenuo je internet peticiju, kojom 

se od predsjednice Kolinde Grabar-Kitarović i predsjednika HDZ-a Tomislava 

Karamarka tražilo da predlože izmjene zakona o hrvatskoj vojsci kojima bi 

pozdrav "Za dom spremni" postao službeni pozdrav. Predsjednica je inicijativu 

označila neozbiljnom, a inicijativu je odbio i HDZ 

https://hr.wikipedia.org/wiki/Branko_Borkovi%C4%87  

Tvrdnja nije točna, ali je zanimljivo kako vremenom i sami potpisnici prihvate 

ono što su mediji uspjeli nametnuti kao istinu. 

Naime mladi Jastreb nije ni potpisnik te peticije, već je Peticija bila u obrani 

Marka Perkovića Thompsona i njegove „Bojne Čavoglave“, a u njoj su 

potpisnici pa i Bujanec podržali njegov prijedlog: 

 

PISMO PREDSJEDNICI RH I PREDSJEDNIKU HDZ-A 

 

Štovana Predsjednice RH gđo Kolinda Grabar Kitarović, 

Štovani Predsjedniče HDZ-a g. Tomislave Karamarko, 

Najavljeno je kako će šibenska policija kazniti pjevača Marka Perkovića 

Thompsona zbog uzvikivanja pozdrava ZA DOM SPREMNI na velikom koncertu 

u Kninu. 

Pozdrav je dio Thompsonove pjesme BOJNA ČAVOGLAVE koju on izvodi već 

25 godina. SVATKO u bilo kojoj demokratskoj sredini smije pjevati i recitirati 

stihove te pjesme sve dok ona nije službeno ZABRANJENA. 

Pjesma, nastala u vrijeme kada je Hrvatska bila razoružana, a UN joj je zabranio 

naoružavanje tj. prepustio je velikosrpskoj agresiji, dizala je moral naroda.  

Može li i smije li netko kažnjavati, zabranjivati ili prekrajati riječi te pjesme koja 

je dio povijesti hrvatskog naroda? 

Posljednji zapovjednik obrane Vukovara, Branko Borković, poznat i pod 

nadimkom Mladi Jastreb, na svom se Facebooku osvrnuo na polemike oko 

pozdrava ‘Za dom - spremni’. Borković smatra da bi se pozdrav trebao uvesti u 

službenu vojnu uporabu: 

https://hr.wikipedia.org/wiki/Kolinda_Grabar-Kitarovi%C4%87
https://hr.wikipedia.org/wiki/Tomislav_Karamarko
https://hr.wikipedia.org/wiki/Tomislav_Karamarko
https://hr.wikipedia.org/wiki/Hrvatska_vojska
https://hr.wikipedia.org/wiki/Za_dom
https://hr.wikipedia.org/wiki/Branko_Borkovi%C4%87
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Koliko god se trudim proniknuti u problem starohrvatskog pozdrava “ZA DOM -

SPREMNI” ne mogu dokučiti što je u njemu neprimjereno i nedolično. Osobno 

smatram da bi ga regularno trebalo uvesti u službenu uporabu u oružane snage. 

Otprilike bi se dogodilo isto što se dogodilo i s uvođenjem kune kao novca. 

Raznorazni anti ovi ili oni bi vrištali par mjeseci, a nakon toga bi našli nešto drugo 

što ih evocira na dane kada su njihovi preci (a i oni) tamanili Hrvate. Braćo i 

sestre: ZA DOM – SPREMNI! 

Postoje i sudske presude da se radi o starom hrvatskom pozdravu (vidjeti npr.:  

http://www.hrsvijet.net/index.php/vijesti/132-hrvatska/19334-sud-utvrdio-

pozdrav-za-dom-spremni-je-stari-hrvatski-pozdrav.). 

Sjetimo se, tvrdili su kako je uvođenje kune dokaz da je RH istovjetna s NDH. 

I doista je Borković u pravu kada nas je podsjetio na velikog hrvatskog 

predsjednika akademika Franju Tuđmana i način na koji je on riješio pitanje kune. 

Danas oni koji su se opirali uvođenju kune vrlo rado primaju mirovinu u kunama, 

pače, daju si je prebaciti na račune u Srbiji. 

Pojam "Domu ili domovini odan/privržen/predan/spreman" postoji u sličnom 

obliku u svim zemljama i narodima, te budi nepodijeljeno pozitivna čuvstva. 

Uvođenjem takvog pozdrava u službenu uporabu njegovala bi se hrvatska kultura 

i tradicija. U protivnom protivnici ovog pozdrava mogli bi sutra doći na ideju da 

nam zabrane naš pleter, zagrebačku katedralu ili čak Sinjsku alku. 

Zato od vas štovana Predsjednice RH i štovani predsjedniče HDZ-a tražimo da 

usvojite sugestiju Mladog Jastreba i predložite izmjene zakona o hrvatskoj vojsci 

tj da se pozdrav ZA DOM - SPREMNI uvede u službenu vojnu uporabu. 

 

akademik Josip Pečarić 

prof. dr. Valentin Pozaić, pomoćni biskup zagrebački 

dr. sc. Vlado Košić, biskup sisački 

akademik Stanko Popović 

dr. sc. Mirko Valentić, znanstvenik emeritus, bivši ravnatelj Hrvatskog instituta 

za povijest 

dr. sc. Josip Stjepandić, Njemačka 

Josip Šimunić 

dr. sc. Henrik Heger Juričan, Sveučilište Pariz-Sorbona, dopisni član HAZU 

akademik Borislav Arapović, inozemni član Ruske akademije znanosti 

Krešimir Kraljević 

Franislav Stanić 

dr. sc. Zvonimir Šeparović, Predsjednik Hrvatskog nacionalnog etičkog sudišta 

prof. dr. sc. Mislav Grgić 

prof. dr. sc. Zlatko Vrljičak 

dr. sc. Stjepan Razum 

prof. dr. sc. Nikica Uglešić 

prof. dr. sc. Ante Lauc 

prof. dr. sc. Darko Žubrinić 

prof. dr. sc. Ivo Rendić – Miočević 

http://www.hrsvijet.net/index.php/vijesti/132-hrvatska/19334-sud-utvrdio-pozdrav-za-dom-spremni-je-stari-hrvatski-pozdrav
http://www.hrsvijet.net/index.php/vijesti/132-hrvatska/19334-sud-utvrdio-pozdrav-za-dom-spremni-je-stari-hrvatski-pozdrav
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dr. sc. Zvonimir Marić, umirovljeni sveuč. prof., bivši diplomat 

prof. dr. sc. Ivan Karlić, KBF Sveučilišta u Zagrebu 

prof. dr. sc. Srećko Kovač 

prof. dr. sc. Ivica Veža 

dr. Milan Jelic, ekonomist, sveučilišni profesor hrvatskog jezika, odjel 

prevoditelji, na sveučilištu u Buenos Airesu 

prof. dr. sc. Marin Čikeš 

Tomislav Josić, SOHV 

Zvonimir Hodak. odvjetnik, kolumnist 

don Anđelko Kaćunko 

Velimir Bujanec, urednik i voditelj Tv Emisije ‘Bujica’ 

dr. sc. Milko Brković, umirovljeni znanstveni savjetnik i naslovni profesor u 

trajnim zvanjima 

prof. dr. sc. Šime Vučkov, dr. med. 

Nikola Štedul  

Slobodan Markic, P. Eng. Toronto  

dr. sc. Danijel Dugonjić, dr. med. vet., Imunološki Zavod, Zagreb 

Stanko Šarić, dipl. ing., Najbolji Hrvatski Tamburaši (Ranije Zlatni Dukati) 

Damir Borovčak, dipl. ing., Zagreb 

Mr. Art. Eva Kirchmayer Bilic 

dr. sc. Amira Delic 

dr. sc. Ana Mršić 

prof. dr. sc. Dino Mihaljević Tolj 

prof. dr. sc Franjo Plavšić 

dr.sc. Krunoslav Brčić-Kostić 

Mirela Pavić, prof., kolumnistica u Hrvatskom tjedniku 

mr. sc. Marko Grubišić, predsjednik Hrvatskog Društva Političkih Zatvorenika 

Petar Mamić, glavni urednik Boka Cro Press-a, hrvatskog tjednika Iz Sydneya, 

Australija 

prof. dr. fra Andrija Nikić, sa 1402 Napretkovca Iz Mostara i svim akademicima 

dr. sc. Mato Artuković, znanstveni savjetnik 

prof. dr. sc. Boris Širola 

Zlatko Mustapić, direktor Festivala Melodije Hrvatskog Juga 

Blazenko Juracic, mag. komp., docent 

prof. dr. sc Serđo Dokoza 

Mladen Ibler dr. med., bivši veleposlanik RH 

Miljenko Stojić, franjevac, književnik i novinar 

Mladen Pavković, novinar i publicist 

dr. Ružica Ćavar, dr. stom. i dr. med. 

doc. dr. sc. Srećko Botrić 

doc. dr. sc. Ivan Poljaković 

prof. emer. dr. sc. Marija Kaštelan-Macan 

general Ljubo Ćesić Rojs 

izv. prof. dr. sc. Mario Grčević 
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general Marinko Krešić 

... 

Potpisnika je blizu 4200.  

 

Uzeto iz knjige: Josip Pečarić: Dva pisma koja su skinula maske / Na hrvatsku 
šutnju nismo spremni! Zagreb, 2015. 
 
Peticiju je poslije dva biskupa i dva akademika potpisao blizak suradnik 

predsjednika Tuđmana dr. sc. Mirko Valentić, znanstvenik emeritus, bivši 

ravnatelj Hrvatskog instituta za povijest, a Predsjednici RH je Peticija bila 

neozbiljna i na razini provokacije. 

Njoj su vjerojatno bili bliži 'istoričari' s Filozofskog fakulteta koji su tražili da se 
povjesničari koji su slično Valentiću također potpisali Peticiju ZDS isključe iz 
strukovnih udruga. Zvonimir Hodak u svojoj kolumni nabraja te profesore na čelu 
s predstojnikom Odsjeka za povijest dr. Tvrtkom Jakovinom i glavnim režiserom 
hajke Hrvojem Klasićem. Evo ljudi koji, zahvaljujući nikad provedenoj lustraciji, još 
žive u sferi javne i svake druge osude svih onih koji ne misle kao oni. Dr. Damir 
Agić, dr. Neven Budak, dr. Ivo Goldstein, dr. Ivica Prlender, dr. Borislav Grgin, dr. 
Iskra Iveljić, dr. Bruna Kuntić Makvić, dr. Mirjana Matijević-Sokol, dr. Nenad 
Moačanin, dr. Drago Roksandić, dr Mario Strecha, dr. Božena Vranješ-Šoljan i da 
ih ne nabrajam baš sve; piše Hodak: 
http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/i-hitler-nas-je-gledao-829552  

U spomenutoj knjizi samoj Peticiji su posvećeni tekstovi od str. 19. do 306. 

U nedavnom tekstu Zato ih sluge u RH ne vole! 

(Marcel Holjevac: Oni koji mrze pozdrav HOS-a, mrze i Hrvatsku državu!) sam 

samo posredno govorio o toj Peticiji: 

 

Međutim obavezno pogledajte tu Bujicu i to posebno onaj dio kada Karačić čita 

odluku koju MORAJU poštivati svi sudovi u RH o pozdravu ZDS u Domovinskom 

ratu.  

https://bezcenzure.hr/branitelji/zato-ih-sluge-u-rh-ne-vole/  

Naime, Karačić je govorio o sudskom epilogu kazne za Thompsona koja je bila 

razlog za pokretanje te Peticije. 

Naime taj slučaj pokazuje razlog zašto se u RH ne mora poštivati ono što u drugim 

državama mora. 

Radi se o odluci Visokog prekršajnog suda donesenoj na općoj sjednici svih 

sudaca  

https://narod.hr/hrvatska/dvotrecinska-vecina-sudaca-konacno-potvrdila-

thompsonovo-pjevanje-cavoglava-nije-prekrsaj  

 Naime, čim je donesena odluka koju bi u drugim državama morali svi poštivati, 

u RH se oglasio Predsjednik Ustavnog suda s jednim priglupim priopćenjem na 

koje sam reagirao: 

http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/i-hitler-nas-je-gledao-829552
https://bezcenzure.hr/branitelji/zato-ih-sluge-u-rh-ne-vole/
https://narod.hr/hrvatska/dvotrecinska-vecina-sudaca-konacno-potvrdila-thompsonovo-pjevanje-cavoglava-nije-prekrsaj
https://narod.hr/hrvatska/dvotrecinska-vecina-sudaca-konacno-potvrdila-thompsonovo-pjevanje-cavoglava-nije-prekrsaj
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OTVORENO PISMO PREDSJEDNIKU USTAVNOG SUDA RH 

 

Poštovani Predsjedniče Ustavnog suda RH, 

 

S nevjericom sam pročitao Vaše Priopćenje od 5. lipnja 2020. u kome konstatirate:  

„U odnosu na pozdrav +Za dom spremni'. Ustavni sud je u nekoliko svojih odluka 

izrazio jasno stajalište da je riječ o ustaškom pozdravu Nezavisne Države 

Hrvatske te da taj pozdrav nije u skladu s Ustavom Republike Hrvatske.“ 

Vidim da ste i doktor znanosti, pa pretpostavljam da znate osnovne činjenice o 

tom pozdravu. 

Tako poznati hrvatski povjesničar Ivo Rendić Miočević (Hrsvijet, 29. kolovoza 

2017.) tvrdi: 

...danas u Hrvatskoj inkriminirani (bez potrebitoga zakona) pozdrav „Za dom 

spremni“ kojim se Pavelić koristio u svezi s Ličkim ustankom 1932. 

antimonarhofašistički je poklik. 

Vi ste dr. znanosti! Tvrdite da se radi o ustaškom pozdravu iz NDH! Tvrdite li Vi 

da je NDH postojala te 1932. godine? 

Naime vidim da znate pun naziv NDH, a ne pronalazim nigdje riječ koja je 

povezana s ustašama u tom nazivu.  

Ali, kako ste doktor znanosti pretpostavljam da ipak znate da u to vrijeme nije 

postojala NDH. 

U knjizi dr. sc. Marija Jareba Ustaško-domobranski pokret od nastanka do travnja 

1941. godine, Zagreb 2006. (drugo neizmijenjeno izdanje objavljeno je 2007. 

godine). U toj knjizi postoji prilično opširno poglavlje (stranice 344.-414.) o 

organizacijama Hrvatskoga domobrana, od nastanka te organizacije u Argentini 

1931. godine do Drugoga svjetskog rata. Postoji, dakle, dovoljno podataka o 

Hrvatskome domobranu, no nešto treba i pročitati. Ta organizacija bila je dio 

Pavelićeva Ustaško-domobranskog pokreta. Pavelić je istodobno bio ustaški 

poglavnik i vrhovni starješina, odnosno njegov su pokret činili Ustaša - hrvatska 

revolucionarna organizacija (UHRO) i organizacije Hrvatskoga domobrana. 

Ustaška organizacija bila je malobrojna i vojnički ustrojena organizacija, a 

domobranske organizacije bile su ustrojene kao masovne i legalne organizacije 

koje su okupljale hrvatske iseljenike (i radnike u nekim europskim zemljama). 

U hrvatskoj javnosti je poznata i domobranska zastava na kojoj je pozdrav ZDS i 

datum 12. svibnja 1931., kao i dokumenti iz tog vremena u kojima se izrijekom 

tvrdi kako se radi o „domobranskom pozdravu“. 

S obzirom da se tvrdi kako je Pavelić autor tog pozdrava, a bio je vođa i Ustaša i 

Domobrana, očito nije mu smetalo to što se tvrdilo da se radi o domobranskom 

pozdravu.  

Dapače, kada već izričito tvrdite da je ZDS ustaški pozdrav iz NDH, morali bi 

znati da je odnos ustaša i ostalih u toj državi bio sličan onom o kome piše dr. Jareb. 

I u NDH se ZDS koristio mnogo šire i imate ogroman broj dokumenata na kojima 

piše ZDS, a koji nisu izdale Ustaše.  
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Dapače, Ustaše su ga koristile samo godinu dana a onda su tom pozdravu dodali i 

Poglavnika. A ZDS je ostao u širokoj upotrebi. 

To sam nedavno napisao i našim povjesničarima: 

A što se tiče ZDS i naših povesničara smiješno mi je kada vidim da nikome nije 

palo na pamet da je samom Paveliću itekako to bio domobranski pozdrav jer mu 

je bilo draže da je prihvaćen mnogo šire u narodu, a to je i potvrđeno u NDH jer 

su ga Ustaše koristile samo godinu dana.  

Kao znanstveniku itekako bi i Vama trebalo biti očito da je na isti način kao što je 

prije rata Paveliću odgovaralo to što je ZDS domobranski pozdrav, tako mu je 

odgovaralo da je u hrvatskoj državi pripadao svima, a ne samo Ustašama. 

Kao znanstveniku itekako bi i Vama trebalo biti očito da je takvo izjednačavanje 

svih s Ustašama nešto što je danas dio Memoranduma SANU 2, a tijekom 

Domovinskog rata pa sve do danas to čine svi koji su protiv hrvatske države.  

Meni kao akademiku iz znanosti koju smatraju vrhuncem logike nikad neće biti 

jasno kako u tome sudjeluju i suci VS RH. Pravnici bi itekako trebali znati što je 

logika! 

Ili Vi doista mislite da je NDH postojala i tridesetih godina prošlog stoljeća? 

Istina, vidimo da i danas u Srbiji, a i njihove sluge u RH tvrde kako je i danas RH 

zapravo ustaška država. 

Kao znanstveniku meni je itekako jasno zašto prof. dr. sc. Rendić-Miočević piše 

kako je ZDS danas u Hrvatskoj inkriminirani (bez potrebitoga zakona). 

S druge strane ono što mi nije jasno jesu napadi na od vlasti odobreni grb HOS-a, 

a da Vrhovni sud nije izdao ovakvo priopćenje u kojem bi nam objasnio mogu li 

hrvatski dužnosnici uklanjati i govoriti o uklanjanju znakovlja koje je odobrila 

hrvatska država.  

Ili se oni samo ponašaju u skladu s vama sudcima VS RH, sudeći po tvrdnji prof. 

Rendić-Miočevića, a i mnogih drugih? 

S poštovanjem, 

Akademik Josip Pečarić 

http://dragovoljac.com/index.php/razno/21790-akademik-pecaric-otvoreno-

pismo-predsjedniku-ustavnog-suda-rh 

https://kamenjar.com/akademik-pecaric-otvoreno-pismo-predsjedniku-ustavnog-

suda-rh/ 

https://narod.hr/hrvatska/akademik-pecaric-separovicu-pozdrav-zds-datira-

otprije-ndh-tvrdite-li-da-je-postojala-jos-1932-godine 

https://otporas.com/akademik-pecaric-otvoreno-pismo-predsjedniku-ustavnog-

suda-rh/ 

https://hrvatskonebo.org/2020/06/06/akademik-josip-pecaric-otvoreno-pismo-

predsjedniku-ustavnog-suda-rh/  

PRILOZI;  

Domobranska zastava sa ZDS 

 

http://dragovoljac.com/index.php/razno/21790-akademik-pecaric-otvoreno-pismo-predsjedniku-ustavnog-suda-rh
http://dragovoljac.com/index.php/razno/21790-akademik-pecaric-otvoreno-pismo-predsjedniku-ustavnog-suda-rh
https://kamenjar.com/akademik-pecaric-otvoreno-pismo-predsjedniku-ustavnog-suda-rh/
https://kamenjar.com/akademik-pecaric-otvoreno-pismo-predsjedniku-ustavnog-suda-rh/
https://narod.hr/hrvatska/akademik-pecaric-separovicu-pozdrav-zds-datira-otprije-ndh-tvrdite-li-da-je-postojala-jos-1932-godine
https://narod.hr/hrvatska/akademik-pecaric-separovicu-pozdrav-zds-datira-otprije-ndh-tvrdite-li-da-je-postojala-jos-1932-godine
https://otporas.com/akademik-pecaric-otvoreno-pismo-predsjedniku-ustavnog-suda-rh/
https://otporas.com/akademik-pecaric-otvoreno-pismo-predsjedniku-ustavnog-suda-rh/
https://hrvatskonebo.org/2020/06/06/akademik-josip-pecaric-otvoreno-pismo-predsjedniku-ustavnog-suda-rh/
https://hrvatskonebo.org/2020/06/06/akademik-josip-pecaric-otvoreno-pismo-predsjedniku-ustavnog-suda-rh/
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Priopćenje VS RH. 
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Zato ponavljam: Pažljivi saslušajte dijelove presude koji govore o ZDS u 

Domovinskom ratu na koje je upozorio Thompsonov odvjetnik Davorin Karačić: 

BUJICA 19.01.2024. ZABRANA ZBOG 'ZDS' Gost: MARCEL HOLJEVAC 

Uživo: KARAĆIĆ I JURIČ – NEMA PREDAJE! 

https://www.youtube.com/watch?v=55AQfNXIUXo  

 

Josip Pečarić  

  

https://www.youtube.com/watch?v=55AQfNXIUXo
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'BUJICA' S PUNO IZNENAĐENJA 

 
Doista je bilo puno iznenađenja za mene u prošli petak u emisiji Velimira Bujanca. 

Već iz naslova se vidi da je u njoj bilo riječi i o najnovijim napadima na 

Thompsona a poznato je koliko sam knjiga i tekstova posvetio velikom domoljubu 

i njegovim domoljubnim pjesmama: 

POSEBNO IZDANJE BUJICE O POVRATKU BOYSA IZ GRČKE I NAPADIMA 

NA THOMPSONOVE PJESME U ZAGREBU I ZENICI 

17 Prosinac 2023  

BEZ CENZURE: Javljanje iz Azzura, popularnog kafića Velikog Hasana u 

zagrebačkom Travnom! 

DAVORIN KARAČIĆ KOMENTIRAO NOVE POKUŠAJE ZABRANA ODLASKA 

NA TEKME! 

UŽIVO IZ STUDIJA Z1: PORUKA ŽELJKA OLUJIĆA PROGONITELJIMA 

HRVATA U BOSNI I HERCEGOVINI! 

SKANDALOZNO: Bujica je jedina televizijska emisija u Hrvatskoj koja je 

objavila sramotni dokument s potpisom direktora i glavnog generalnog inspektora 

policije BiH – Darka Ćuluma (bivšeg direktora policije tzv. Republike Srpske) koji 

je od uprave Kaznenog zavoda u Zenici zatražio sankcioniranje i disciplinski 

progon čuvara hrvatske nacionalnosti, koji su na eventu Vrhbosanske 

nadbiskupije u Bobovcu pjevali Thompsonov hit ‘Lijepa li si’.  

ADVENT U ZAGREBU DRUGA TTejca: Pogledajte što je odvjetnik Marka 

Perkovića Thompsona, Davorin Karačić, u Bujici poručio Tomislavu Tomaševiću 

i lijevoj kamarili koja vlada Zagrebom i kojoj smeta božićni tramvaj s ‘Bojnom 

Čavoglave’ u ‘Jingle Bells’ varijanti! 

(…) 

https://www.dragovoljac.com/index.php/razno/37764-posebno-izdanje-bujice-o-

povratku-boysa-iz-grcke-i-napadima-na-thompsonove-pjesme-u-zagrebu-i-

zenici  

I na predstavljanju knjige „Biskup dr. sc. Mile Bogović“ u Gospiću govorio sam 

o tim napadima: 

„Dvije godine kasnije Biskup je potpisnik i dva pisma u povodu napada na Marka 

Perkovića Thompsona:_PISMO THOMPSONU 20. lipnja 2008. i HRVATSKOJ 

JAVNOSTI O ZABRANI KONCERATA MARKA PERKOVIĆA 

THOMPSONA 20. lipnja 2008. 

I ti napadi traju doslovno do današnjeg dana: 

BUJICA 15.12.2023. KARAČIĆ: Povratak BBB! OLUJIĆ: U Zenici žele 

zabraniti Thompsonovu LIJEPA LI SI?! 

https://www.youtube.com/watch?v=_EKpmPW69bQ 

Naravno u toj Bujici se spominje i slučaj iz Zagreba o kojemu u svojoj kolumni 

DANAS, dakle 18.12.2023. piše Zvonimir Hodak: 

Poltron, poltroni - to je u praksi naziv za one (Hrvate) koji su poslušnici, dupelisci, 

potrčkala i sl. Izraz se upotrebljava i u množini i u jednini. Barem kod nas. Bolje 

da ne filozofiram nego evo odmah primjera. 

https://www.dragovoljac.com/index.php/razno/37764-posebno-izdanje-bujice-o-povratku-boysa-iz-grcke-i-napadima-na-thompsonove-pjesme-u-zagrebu-i-zenici
https://www.dragovoljac.com/index.php/razno/37764-posebno-izdanje-bujice-o-povratku-boysa-iz-grcke-i-napadima-na-thompsonove-pjesme-u-zagrebu-i-zenici
https://www.dragovoljac.com/index.php/razno/37764-posebno-izdanje-bujice-o-povratku-boysa-iz-grcke-i-napadima-na-thompsonove-pjesme-u-zagrebu-i-zenici
https://www.youtube.com/watch?v=_EKpmPW69bQ
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Četnički pjesmuljci u Areni - mogu, Čavoglave u praznom tramvaju - ne mogu. 

Dupelisci odmah dignuše dreku, križaju se i kolutaju očima u nevjerici. Nitko ne 

pita kad i gdje je pjesma Čavoglave zabranjena, kojim to zakonom? Naravno, 

takvog zakona nema. Na scenu stupa poltronski kolektiv ZET-a, poznat kao 

Zagrebački električni tramvaj, koji je pjevanjem Čavoglava u praznom tramvaju 

koji ide na Remizu, u najmanju ruku neugodno iznenađen. Zašto? 

Dobar dio svoje kolumne Hodak je posvetio ovom slučaju: 

https://direktno.hr/kolumne/tudman-je-bio-oprezan-oko-jedne-teme-po-supruzi-

mi-je-porucio-da-je-nije-spreman-otvarati-333887/ 

Čini mi se da već rečenica Četnički pjesmuljci u Areni - mogu, Čavoglave u 

praznom tramvaju - ne mogu sve govori o vlasti i većini oporbe u RH. 

Ponovit ću i ovdje da oni koji doista služe hrvatskom narodu nikada neće 

podržavati: 

1. LAŽI O STEPINCU; 

2. LAŽI O JASENOVCU; 

3. LAŽI O POZDRAVU ZA DOM SPREMNI. 

Mnogima je jasno da je napad na ZDS izravni napad na Domovinski rat i RH. Već 

sama tvrdnja da ga se povezuje s NDH znači da im je važna Jugoslavija koja je 

tada nastala, a ne Hrvatska koja je stvorena u Domovinskom ratu. 

https://www.dragovoljac.com/index.php/razno/37795-predstavljanje-knjige-

biskup-dr-sc-mile-bogovic-u-gospicu  

Prvi gost u toj 'Bujici' bio je Davorin Karačić koji je dobio sve sporove kao 

Thompsonov branitelj. Koliko je to velika stvar u današnjem sudstvu u RH shvatio 

sam sada kada je mene tužio Ivo Drobilica zbog pretrpljenih duševnih boli o 

kojima su na sudu svjedočile njegova supruga i kćer: 

Tako je svjedokinja Sanja Petrušić-Goldstein iskazala da se tužitelj uzrujao zbog 

knjige te se uvijek uzruja kada pročita što piše (tuženik je amater povjesničar, op. 

J.P.), a tada počinju i zdravstveni problemi tužitelja. Nakon takvih natpisa počinju 

prijetnje, ružni komentari, tj. takvi natpisi generiraju komentare na internetu, 

ljudi se grozno izražavaju i nasilni su. Onda dođu prijatelji i postavljaju pitanja 

o tome da je tužitelj iznio teze o genocidnosti hrvatskog naroda, pa se on jako 

uzruja jer mora objašnjavati da to nije tako te da on nije izdajnik hrvatskog 

naroda. U komentarima se piše da se iseli iz Hrvatske, da nisu Hrvati, da su 

izdajice i slično. Takve prijetnje traju već 20 godina, a tužitelj je aktivan kao javna 

osoba od 1991. 

Svjedokinja Teresa Goldstein je iskazala da kada se dogodi ovako nešto onda je 

reakcija tužitelja užasno emotivna, ali i svih njih. Jedino što je sada bilo drugačije 

je njegova fizička reakcija, tužitelj je imao stezanje oko srca, to je bilo kao srčani 

udar, on je urlikao, a osvijestio se nakon nekog vremena. Nije prvi put da se 

događa ovako nešto, ali je prvi put da je bila takva fizička reakcija. Reakcija 

tužitelja je emotivna, on se jako uzruja, govori da se može vjerovati da se to 

događa, a onda to uzruja nju i majku. Čita komentare i dosta ljudi piše da ne žele 

tužitelja u Hrvatskoj, da se treba iseliti, da ga ne žele živog. Stvarno ima strah da 

se tužitelj nešto ne dogodi. Sve ovo direktno ili indirektno odražava se i na njezin 

https://direktno.hr/kolumne/tudman-je-bio-oprezan-oko-jedne-teme-po-supruzi-mi-je-porucio-da-je-nije-spreman-otvarati-333887/
https://direktno.hr/kolumne/tudman-je-bio-oprezan-oko-jedne-teme-po-supruzi-mi-je-porucio-da-je-nije-spreman-otvarati-333887/
https://www.dragovoljac.com/index.php/razno/37795-predstavljanje-knjige-biskup-dr-sc-mile-bogovic-u-gospicu
https://www.dragovoljac.com/index.php/razno/37795-predstavljanje-knjige-biskup-dr-sc-mile-bogovic-u-gospicu
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osobni život i posao, jer na poslu od kolega doživljava komentare u vezi oca, 

negativne konotacije u smislu da je njezin otac mrzitelj Hrvatske, da je on glupan 

i da je ona glupa. 

Vjerovali ili ne on me je tužio zbog moje knjige: 

J. Pečarić, Druker / Predsjednik o Puhovskom, Portal dragovoljac.com, 2020.: 

http://www.dragovoljac.com/images/minifp/druker.pdf 

Zato ponavljam komentar koji sam već tada napisao koji je sutkinji bio normalan, 

a meni je toliko smiješan da ću na kraju priče doista morati napisati knjigu o tome: 

Doista je strašno kada vidimo da je zbog knjige o Puhovskom: Jedino što je sada 

bilo drugačije je njegova fizička reakcija, tužitelj je imao stezanje oko srca, to je 

bilo kao srčani udar, on je urlikao, a osvijestio se nakon nekog vremena. Nije prvi 

put da se događa ovako nešto, ali je prvi put da je bila takva fizička reakcija. 

Da u takvom sudstvu Karačić je dobio sporove oko napada na Thompsona i 

njegovu legendarnu 'Bojnu Čavoglave'! 

A moj odvjetnik u tom sporu je DAVORIN KARAČIĆ. 

A Karačić je u emisiji govorio o povratku BBB. Hajdukovac sam ali doista je 

prelijepa priča moje drage prijateljice Slavice Barešić udovica hrvatskog velikana 

Mire Barešića koja je zajedno s kćerkom Andreom Jelenom Barešić dobila plavu 

ružu za velikog Dinamovca njenog sina Ivana Viktora. Slavica je tada spomenula 

kako joj je znao pjevati: 

Volim te majko, ali ne više od Dinama! 

Svi su Barišić poput Mire, zar ne. 

Od moje Ankice sam se odvojio samo dva puta ove godine. Prvi put kada smo bez 

Ankice otišli u Kotor jer mi je umrla sestra. Tada je Ankica još mogla biti i sama, 

ali drugi put je Ivana bila s njom, a Đilda i ja smo otišli na nekoliko dana u Tisno 

tako da su i ove godine održana LITA U TISNOM koji organizira don Lazar 

Čibarić. Naravno nismo propustili posjetiti Slavicu i grob Mira Barešića: 

Sa Slavicom i Andreom Jelenom sreo sam se i na obilježavanju 1000-og broja 

Hrvatskog tjednika. Pisao sam o tom obilježavanju i nisam spomenuo mnoge 

drage prijatelje koje sam tamo sreo. Recimo i Ankičin omiljeni ravnatelj Ante 

Beljo bo je tamo i pričali smo o Ankici. Govorio je vrlo lijepo o Ankici kao 

povjesničarki i tako još više ukazao na njenu žrtvu zbog svih nas. Kada vidimo 

knjigu o njoj vidi se koliko je radila i za Hrvatsku, a zahvalu je dobila tako da nije 

poslije prevrata 2000. godine bila bez posla i na kraju i bez mirovine. Mnogi su 

tek kada su u knjizi MOJA ANKICA vidjeli naše zajedničke radove, a dao sam 

samo one koji su dani u drugim mojim knjigama, ili zajedničkoj knjizi, shvatili 

koliko je to bio obiman rad u teškim vremenima. Mi smo u obitelji znali da joj sve 

to teško pada, a tek sada mi je izv. prof. dr. sc. Julije Jakšetić napisao da je jednom 

to i on vidio: 

Samo jednom sam ju vidio tužnu, neka sjeta ju je uhvatila, da je mogla i ona nešto 

više napraviti da je radila u povijesnoj struci. Ali to je bilo samo jednom, kako 

http://www.dragovoljac.com/images/minifp/druker.pdf


                      ZVONIMIR HODAK, THOMPSON I ZDS              409 

 
 
sam ja primijetio, ostalo je bilo davanje za Joška, cure i unuke a to je bilo davanje 

i za sve nas koji smo radili pod Vašom paskom jer ste onda imali slobodne ruke. 

 

 

Drugi gost bio je odvjetnik Željko Olujić kao glasnogovornik inicijativnog kruga 

udruge u osnivanju HDZ „Franjo Tuđman“. Položili smo vijenac na grobu 

HRVATSKOG predsjednika i u 'Bujici' je dan prilog o tome. Sa mnom je gledao 

moj mlađi unuk i upozorio me je: Dida pa to Ti govoriš. I doista je prilog počeo 

tako i malo poslije se vidio i govornik. Sa mnom su i završili taj prilog, ali prije 

mene na kraju je dana i izjava Ankičinog omiljenog ravnatelja Ante Belja.  
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Kao da se Bog pobrinuo da mi i taj događaj do kraja bude u znaku moje Ankice, 

jer sam prije dolaska na grob HRVATSKOG PREDSJEDNIKA bio na Ankičin 

grob. Bio sam sam pa je i slika takva: 

 

 
 

Zanimljivost za mene je i te 'Bujice' i to što je Željko Olujić bio moj branitelj kada 

me je tužio Zvonko Ivanković Vonta.  

Vonta me tužio zbog Goldsteina, danas me Goldstein tuži zbog Drukera, kako je 

Puhovskog nazva Milanović. 

Zabavno zar ne. Morat ću dati i nastavak ovog teksta sa tom pričom. 

 

Josip Pečarić 
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TKO ĆE ODGOVARATI ZBOG PROTUHRVATSKIH 

LAŽI JUSP JASENOVCA? DRAGOVOLJAC.COM, 2024. 

 
OTKRIO SAM ŠTO SMETA LJEVIČARIMA, 

JUGOFILIMA I ORJUNAŠIMA KOD DALIĆA: TO MU 

NE MOGU OPROSTITI 

 

Zvonimir Hodak 
 

Na kraju naše europske nogometne balade ostao nam je samo Alan Ford za utjehu. 

"Bilo je i većih problema pa ih nismo riješili". 

01.07.2024.  

 

Mislim na naš nogomet. Thompson je svojom pjesmom pogodio ravno u sridu: 

"Miševi iz rupa izašli". Najnoviji target (oznaka u koju se puca) je Zlatko Dalić. 

Jugoslaveni i orjunaši su se digli na svoje rahitične noge i traže krv. Smijeniti 

Dalića! Umorio se! Raspao mu se san! Bolje da su trenirali nego što ih je vodio 

papi! itd, itd. Zlatko Lukež onako usput upozorava na fejsu: "Počevši od masona 

i engleskog igrača Ljudevita Gaja ideja jugoslavenstva je u svojoj biti negacija 

hrvatske državnosti". 

"Drski" Dalić, umjesto da se posipa pepelom po glavi, "arogantno" izjavljuje: "Mi 

smo u Njemačku doveli 100 tisuća ljudi koji su nas pratili". Kaže moj prijatelj na 

to: "E, da smo 8. maja 1945. doveli u Berlin 100 tisuća Hrvata, Berlin još ne bi 

pao" ili tako nekako. U šest godina koliko Dalić vodi našu nogometnu 

reprezentaciju jedva su dočekali jedan neuspjeh i sad se Dalić našao na "brisanom 

prostoru", na udaru jugofila i orjunaša poput Ivaniševića, Klasića, Jakovine, 

Markovine…. Na osobu poput Dalića se u Hrvatskoj dugo, zapravo predugo, 

čekalo. On je istinski Hrvat, čvrsti katolik i k tome još uspješan. Zato je stalna 

meta ljevičara, jugofila i orjunaša. Međutim, drugovi, jedan poraz ne znači da se 

trebate previše radovati. Samo treba ostati jobovski strpljiv i čekati prvi naredni 

veliki uspjeh naše repke. A, poznajući Dalića i naše momke iz repke, siguran sam 

da će on uskoro opet doći. Ivan Tomić rišničanin na fejsu vidi jako dobro: "Orjuna 

je došla na svoje. Svi koji ne vole Dalića i Hrvatsku došli su na svoje!" 

Došao je na svoje, na primjer, i Ivica Ivanišević, "novinar" Slobodne Dalmacije. 

Naš Ivica voli "istoriju" pa svako malo zakorači unatrag. Kaže Ivica: "Kao Hrvat 

sam u jesen 1993. osjećao duboki sram, za razliku od ganutog i ponosnog ministra 

Anušića". Čega se to splitski Jovan tako duboko srami? Hrvatski tjednik dešifrira 

Jovaniševićev sram. Naime, u jesen 1993. njegova voljena JNA nije pokorila 
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dolinu Neretve i došla do Splita, a Armija BiH je "kihnula" pred HVO-om pa je 

propalo protjerivanje Hrvata. Ivica zna kako je "grubo" kad sam od sebe moraš 

okrenut glavu. 

 

Srećom pa sudac nije pao u ruke Igoru Štimcu 

"Istoričar" Hrvoje Klasić i dalje nas podučava: "Partizanima se može ponositi 

cijela Europa…" Naravno engleski, škotski, nizozemski, belgijski i svi ostali 

"europski partizani" cijene podršku Klasića i herojstvo njegovog rođaka Mike 

Špiljka, zahvalni za sve što su učinili za Hrvatsku. Naročito za onih pola milijuna 

ubijenih nakon rata. Zamjena za laž je prilagođena istina. 

Koliko puno Hrvateka nije bilo u partizanima, a ipak im šumi u glavama… 

Nizozemski "sudija" Danny Makkelie naguzio nas je u 98 minuti. Pitam se: kako 

se zove seks od 98 minuta? No, ima Božje pravde. Ni njegov tur nije ostao 

pošteđen. EU "pederacija" nogirala ga je s Europskog prvenstva. Noga u tur i 

ravno natrag u Rotterdam. Još da dopadne u šake Igora Štimca pa da nam 

zadovoljstvo bude potpuno. 

U modernoj terminologiji seks od dvije minute zove se "mali znak pažnje". 

Muškarci mijenjaju žene, a auti su im zbog "saharskog pijeska" i dalje musavi. 

Neobjektivni hrvatski mediji nisu istakli lijep jubilej Srbije. Komšije do susreta s 

Engleskom nisu na Europskom prvenstvu pune dvadeset i četiri godine primili 

nijedan gol. Svaka čast! Osobito kad se uzme u obzir da se dvadeset i četiri godine 

nisu bili ni plasirali na EU nogometno prvenstvo. Mi se ne možemo pohvaliti s 

takvim dometom. 

 

Hrvatski jal ne može podnijeti tuđi uspjeh 

Inače Hrvateki jedva čekaju da im se njihovi športski favoriti vrate kući na štitu. 

To je sad doživio i Zlatko Dalić. Minuli rad športaša se među Hrvatekima ne 

računa. Nešto ranije to isto je doživio boksač Filip Hrgović. Zamislite koji je tek 

on luzer. Doživio je prvi poraz u profesionalnoj karijeri! Kao da je svijet pun 

neporaženih boksača. Filip je izgubio do sada samo jedan susret u profesionalnom 

boksu. Usput rečeno, samo jedan je otišao iz tog grubog športa neporažen - Rocky 

Marciano. Italo-Amerikanac Rocky dobio je četrdeset i devet borbi za redom i, 

opreza radi, napustio profesionalni boks. Na žalost, bilo bi bolje da je nastavio. 

Naime, od novca zarađenog boksom kupio je privatni zrakoplov i uživao u letenju 

sve dok se jednog dana nije srušio i poginuo. Ponekad je sreća relativan pojam. 

No, ostao je jedini boksač teške kategorije koji nikada nije izgubio bitku u ringu. 

A Hrgović je još živ, zdrav i u snazi. Treba mu samo dobar kubanski trener i 

spartanske pripreme pa će Filip, usprkos domaćim farizejima, opet na vrh. 

Hrvatski jal prosto ne može podnijeti tuđi uspjeh! 

Da je Vedrana Rudan rođena u Indiji štovali li bi je kao svetu… 

Na Svjetski dan meteorologa navodno je napokon izašao dugo očekivani 

Meteorološki bilten s popisom svih prirodnih pojava, ustanova i pojedinaca koji u 

Hrvatskoj vedre i oblače. 
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Sramni čin Crne Gore 

Svijet se munjevito mijenja. Ne baš na bolje. To je jasno i zadnjem apolitičnom 

Ličaninu, ali naši tzv. vladajući to još ne kuže. Sve se "okreće na glavu". Čitam 

da se nekada ženskim gaćicama mogao oprati automobil, a danas se ne mogu 

obrisati ni naočale. 

Sada je "drugo oko u glavi" malo proškiljilo i izglasalo nekakvu rezoluciju o 

genocidu u Jasenovcu. U praksi to znači da je jedna članica NATO pakta optužila 

drugu članicu NATO pakta za genocid. I nakon ove musake, Crna Gora s punim 

pravom očekuje da ju Hrvatska srčano podrži na njenom putu ulaska u Europsku 

uniju. Unatoč nekim mlakim prijetnjama Plenkovića o uzvraćanju na ovaj sramni 

čin Crne Gore, siguran sam da Hrvatska tu neće zakazati. 

Više od sedamdeset godina je trebalo da se raskrinka jedna povijesna laž 

Pored ovako "muškog" stava Hrvatske, postoji objektivna mogućnost da se u 

parlamentu Crne Gore crnogorska okupacija dubrovačkog zaleđa iz 1991. kao i 

granatiranje "Groda" proglasi još jednim hrvatskim genocidnim činom. Tako bi 

Crna Gora i Srbija - barem što se tiče "genocida" - mogle povesti s dva pre“ma 

jedan. 

 

Poltroni svih zemalja uozbiljite se kad se već proleteri svih zemalja nisu 

ujedinili. 

Da se SDP pita opet bi uslijedila hrvatska šutnja 

Hrvatska i dalje pronalazi nove i nove grobnice pobijenih ljudi. Zadnja je 

pronađena na smetlištu otpada kod Petrovačkog dola. Javio se i glavni Državni 

odvjetnik Ivan Turudić: "Za zločine su odgovorni počinitelji, ali i oni koji su znali 

za njih, šutjeli i danas o njima šute". Dosad je šutnja bila zlato - ili tako nekako. 

Recimo, Peđa Grbin misli da je vrijeme povratka Mladena Bajića i proglašavanje 

šutnje kao temeljnog ljudskog prava civilizacijski doseg za što će se njegov SDP 

u oporbi zdušno boriti. Kad već Crna Gora šuti kao zalivena o invaziji na 

dubrovačko zaleđe 1991. onda je jedini pravi hrvatski odgovor tzv. "gromoglasna" 

šutnja. Dobro je biti dobar, ali ponekad treba biti i pametan. 

Sportske novosti su se odrekle Luke Modrića iako im je ovaj još nedavno bio 

potreban kao kruh… Kako to? Možda su novinari Sportskih prešli na dijetu… 

Pastiri na Cresu imaju velike nevolje s divljim svinjama koje im ubijaju ovce. U 

Ministarstvu im je savjetovano da onda uzgajaju divlje svinje. Njima ovce ne 

mogu ništa! 

Joško Jeličić odlazi s HRT-a kao nogometni komentator. Ostaje jugo-golman 

Tomislav Ivković. Politička nota je očita. Joško je vjernik, domoljub i zanimljivi 

komentator. Tomo je "apolitičan", danas i u vrijeme agresije na domovinu. 

Međutim, nogomet je ispolitiziran do "daske". Bilo bi cinično da Joška zamjeni 

Jurica Pavičić. Čovjek koji "kuži" nogomet bolje od Ante Tomića i Vedrane 

Rudan zajedno. Tomo Ivković ima pravo biti apolitičan. Što će politika golmanu 

koji je jedini u povijesti obranio dva penala Diegu Maradoni. Ali što o nogometu 

zna i što nam može otkriti debeljuškasti Jurica sa svoje dvije lijeve noge? I lijevom 

glavom. Piše naš znalac nogometa Jurica Pavičić: "Dalić je osjetio nešto novo: 
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neuspjeh". Potom mudro analizira: "Čovjek koji fratarski važe riječi…" Pazite, 

ovaj ne samoupravni izraz - fratarski. Umjesto da važe progresivno i napredno, on 

fratarski "dejstvuje" na omladinu, navijače i orjunu. Juricu, ofenzivnog 

bezveznjaka Slobodne Dalmacije, smeta jedna stvar, a to je što on misli da je Dalić 

postao "trener reprezentacije slučajno - usred jeseni". Onako usput, Dalić nikada 

nije bio trener reprezentacije. On je postao izbornikom iliti selektorom 

reprezentacije, a treneri su bili Ladić, Čorluka itd. Dalić nije "loš gubitnik" kako 

misli naš Jure. U stvari, on to ne misli. On to samo žarko želi. Za sada, na sreću, 

kod njega sve još ostaje samo na željama... orjunaškim. 

 

Trebaju li Hrvatine dograbiti batine da s HRT-a otjeraju Anti-hrvatine? 

Počele su osmofinalne utakmice Europskog nogometnog prvenstva. Znatno 

oslabljena Italija igrala je sa samoupravnom Švajcarskom. Talijani su istrčali bez 

svog suca bezveznjaka Danny Makkelija koji je sudio tekmu s Hrvatskom. 

Eliminacija Hrvatske bila je dar njegovom suprugu(zi) Talijanu od strane 

Europske nogometne "pederacije". Tako oslabljeni Talijani bez Dannya bili su 

lagan plijen škrtih i racionalnih Švicaraca. Ni da je dražesni Danny mrdnuo turom 

ne bi im mogao pomoći dobiti ovu utakmicu. 

Švicarska čak nije ni igrala u punom sastavu. Igrao je samo jedan Albanac Xhaka. 

Ostali čekaju susret sa Srbijom koju su već na dva svjetska prvenstva izbacili iz 

natjecanja. Zašto imaju pik na "genocidne" nacije još nije do kraja razjašnjeno. 

Ekipa iz Slobodne Dalmacije nešto sluti, ali mudro muči i čkomi. Usput, svi moji 

prijatelji bez izuzetka navijali su, ili slobodnije rečeno zavijali su, za Švicarce. 

Dvojica od njih čak vode beskonačni spor s bankama zbog kredita u švicarcima. 

Talijani su se uzalud branili protiv Švicaraca. U 50-toj minuti je bilo 2:0 za 

Švicarce. Da smo se mi pored Dannyia ipak uspjeli prošvercati u drugi krug pa 

sad igrali sa Švicarskom, prvi bi gol primili negdje u 88. minuti… 

 

Prisjetio sam se Škore 

Moram pohvaliti Facebook. Podsjetili su me na jedan moj post od prije četiri 

godine. Evo da jednom maznem nešto od sebe, a ne uvijek od drugih. Dakle 29. 

lipnja 2020. napisao sam: "Moje zanimanje za Škoru postalo je intenzivnije nakon 

što sam prvi put čuo najljepšu baladu Domovinskog rata - 'Matu'. Onaj tko napiše 

riječi i sklada glazbu za Matu ulazi u najmanju ruku u hrvatsku glazbenu 

povijest…" 

 

Naši ljevičarski mediji pišu samo o onome što im odgovara 

Mark Twain je napisao: "Uvijek govori istinu. Na taj način ne moraš pamtiti što 

si rekao". Jel' tako, drugovi povjesničari s Filozofskog faksa u Zagrebu? 

https://direktno.hr/.../vucic-sokiran-teroristickim.../  

/ 

https://direktno.hr/eu-i-svijet/vucic-sokiran-teroristickim-napadom-u-beogradu-hrvati-i-slovenci-su-uvijek-imali-pametnije-rukovodstvo-349372/?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTAAAR2nBPXZ1YXZiaHJIprIGdLlhg1pBRu6rHPRx-Fbqn0OTysT3tiuM3SorHQ_aem_aRnH8JjrNhiIoSciiZf_ew
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NAROD.HR 

1. srpnja 1966. rođen Jean Michel Nicolier - potaknut televizijskim 

snimkama dolazi braniti Vukovar – narod.hr 

 
 
  

https://narod.hr/kultura/1-srpnja-1966-roden-jean-michel-nicolier-potaknut-televizijskim-snimkama-dolazi-braniti-vukovar?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR0vM4u4zIK-XjuDdmkqYV5AKvs9Pno1nH3Eh44bDx8gZNWljq3bhFrmjME_aem_YlL6V4ehu7_qlE2B0EIZow
https://narod.hr/kultura/1-srpnja-1966-roden-jean-michel-nicolier-potaknut-televizijskim-snimkama-dolazi-braniti-vukovar?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR0vM4u4zIK-XjuDdmkqYV5AKvs9Pno1nH3Eh44bDx8gZNWljq3bhFrmjME_aem_YlL6V4ehu7_qlE2B0EIZow
https://narod.hr/kultura/1-srpnja-1966-roden-jean-michel-nicolier-potaknut-televizijskim-snimkama-dolazi-braniti-vukovar?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR1WSPLesa1N7VaSdFKCUpa_m1hMoiV3Xjg0cP5sjinOy1VWvE9zNBhSLag_aem_yBz8T1hubIIYw3fOD9P7Nw
https://narod.hr/kultura/1-srpnja-1966-roden-jean-michel-nicolier-potaknut-televizijskim-snimkama-dolazi-braniti-vukovar?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR1WSPLesa1N7VaSdFKCUpa_m1hMoiV3Xjg0cP5sjinOy1VWvE9zNBhSLag_aem_yBz8T1hubIIYw3fOD9P7Nw
https://narod.hr/kultura/1-srpnja-1966-roden-jean-michel-nicolier-potaknut-televizijskim-snimkama-dolazi-braniti-vukovar?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR1WSPLesa1N7VaSdFKCUpa_m1hMoiV3Xjg0cP5sjinOy1VWvE9zNBhSLag_aem_yBz8T1hubIIYw3fOD9P7Nw
https://narod.hr/kultura/1-srpnja-1966-roden-jean-michel-nicolier-potaknut-televizijskim-snimkama-dolazi-braniti-vukovar?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR1WSPLesa1N7VaSdFKCUpa_m1hMoiV3Xjg0cP5sjinOy1VWvE9zNBhSLag_aem_yBz8T1hubIIYw3fOD9P7Nw
https://narod.hr/kultura/1-srpnja-1966-roden-jean-michel-nicolier-potaknut-televizijskim-snimkama-dolazi-braniti-vukovar?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR0vM4u4zIK-XjuDdmkqYV5AKvs9Pno1nH3Eh44bDx8gZNWljq3bhFrmjME_aem_YlL6V4ehu7_qlE2B0EIZow
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THOMPSON – NAJZNAČAJNIJI ŽIVUĆI HRVAT, 

DRAGOVOLJAC.COM, 2024. 

 

USPOMENI NA NAJVEČEG DOMOLJUBNOG 

NOVINARA I SNIMATELJA OSKARA ŠARUNIĆA 
 

Prije više od sedam godina sve nas je šokirala vijest: 

 

ZBOGOM, OSKARE: ODLAZAK NAJVEĆEG DOMOLJUBNOG 

FOTOGRAFA I SNIMATELJA 

 

Autor: Snježana Vučković Srijeda, 07. lipnja 2017.  

https://www.dnevno.hr/domovina/zbogom-oskare-odlazak-najveceg-

domoljubnog-fotografa-i-snimatelja-1031588/  

 

Veliki hrvatski domoljub Oskar Šarunić je bio dragi prijatelj cijeloj obitelji 

Pečarić. Prijateljevao je u studentskim danima s mojim bratom, a kasnije i sa 

mnom i mojom obitelji. Šalio sam se i govorio da je moj osobni snimatelj.  

Dovoljno je samo pogledati niz tj. izbor snimaka koje je ostavio na youtube-u: 

 

akademik Josip Pečarić - Dnevnik u znaku “Za dom spremni” 

Apr 21, 2017 

https://www.youtube.com/watch?v=aKtVa_o690c&list=UU7UNjVQmyd3lM_F

gahYqsEQ&index=14  

 

akademik Pečarić i dr. Stjepandić NIŠTA SE JOŠ PROMIJENILO NIJE 

Mar 6, 2017 

https://www.youtube.com/watch?v=CGSbzC2500Y&list=UU7UNjVQmyd3lM_

FgahYqsEQ&index=24  

 

Predstavljanje knjige Zvonimira Hodaka ”LIJEVOM NAŠOM”. 

Sep 16, 2016 

https://www.youtube.com/watch?v=dZCFUkc-

GP4&list=UU7UNjVQmyd3lM_FgahYqsEQ&index=72 

  

akademik J. Pečarić - DVA PISMA KOJA SU SKINULA MASKE 

Nov 30, 2015 

https://www.dnevno.hr/domovina/zbogom-oskare-odlazak-najveceg-domoljubnog-fotografa-i-snimatelja-1031588/
https://www.dnevno.hr/domovina/zbogom-oskare-odlazak-najveceg-domoljubnog-fotografa-i-snimatelja-1031588/
https://www.youtube.com/watch?v=aKtVa_o690c&list=UU7UNjVQmyd3lM_FgahYqsEQ&index=14
https://www.youtube.com/watch?v=aKtVa_o690c&list=UU7UNjVQmyd3lM_FgahYqsEQ&index=14
https://www.youtube.com/watch?v=CGSbzC2500Y&list=UU7UNjVQmyd3lM_FgahYqsEQ&index=24
https://www.youtube.com/watch?v=CGSbzC2500Y&list=UU7UNjVQmyd3lM_FgahYqsEQ&index=24
https://www.youtube.com/watch?v=dZCFUkc-GP4&list=UU7UNjVQmyd3lM_FgahYqsEQ&index=72
https://www.youtube.com/watch?v=dZCFUkc-GP4&list=UU7UNjVQmyd3lM_FgahYqsEQ&index=72
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https://www.youtube.com/watch?v=a6sDh6YYSvk&list=UU7UNjVQmyd3lM_

FgahYqsEQ&index=98  

 

Nova knjiga akademika Josipa Pečarića - Pakostane 

Nov 29, 2015 

https://www.youtube.com/watch?v=hnx_aqO6gCA&list=UU7UNjVQmyd3lM_

FgahYqsEQ&index=99  

 

HNES tribina - Kulturocid u današnjoj Hrvatskoj 

Jun 30, 2015 

https://www.youtube.com/watch?v=EQGYEf5mptI&list=UU7UNjVQmyd3lM_

FgahYqsEQ&index=114  

 

ŽIVJELA NAM ANTIFAŠISTIČKA TJ. BRANITELJSKA HRVATSKA. 

Jun 26, 2015 

https://www.youtube.com/watch?v=Xyf9bqxHPCA&list=UU7UNjVQmyd3lM_

FgahYqsEQ&index=116  

 

akademik Josip Pečarić "PROPADE IM CRVENA HRVATSKA" 

Mar 27, 2015 

https://www.youtube.com/watch?v=ZvJQHZZOoj8&list=UU7UNjVQmyd3lM_

FgahYqsEQ&index=139  

 

ETIČKA OSUDA ZA VELEIZDAJU 

Apr 19, 2015 

https://www.youtube.com/watch?v=zYbE9K1dQE4&list=UU7UNjVQmyd3lM

_FgahYqsEQ&index=135  

 

akademik Josip Pečarić - AKO VOLIŠ HRVATSKU SVOJU 

Oct 23, 2014 

https://www.youtube.com/watch?v=Uwba-

BZgppo&list=UU7UNjVQmyd3lM_FgahYqsEQ&index=158  

 

akademik J. Pečarić SRAMOTNI SUD U HAAGU 

Oct 11, 2014 

https://www.youtube.com/watch?v=N3zPUYF3hqw&list=UU7UNjVQmyd3lM

_FgahYqsEQ&index=164  

 

Ankica i Josip Pečarić "Strossmayerova oporuka" 

Sep 29, 2014 

https://www.youtube.com/watch?v=7rdgN_7YkjQ&list=UU7UNjVQmyd3lM_

FgahYqsEQ&index=166  

 

akademik Josip Pečarić "TRIJUMF TUĐMANIZMA" 

https://www.youtube.com/watch?v=a6sDh6YYSvk&list=UU7UNjVQmyd3lM_FgahYqsEQ&index=98
https://www.youtube.com/watch?v=a6sDh6YYSvk&list=UU7UNjVQmyd3lM_FgahYqsEQ&index=98
https://www.youtube.com/watch?v=hnx_aqO6gCA&list=UU7UNjVQmyd3lM_FgahYqsEQ&index=99
https://www.youtube.com/watch?v=hnx_aqO6gCA&list=UU7UNjVQmyd3lM_FgahYqsEQ&index=99
https://www.youtube.com/watch?v=EQGYEf5mptI&list=UU7UNjVQmyd3lM_FgahYqsEQ&index=114
https://www.youtube.com/watch?v=EQGYEf5mptI&list=UU7UNjVQmyd3lM_FgahYqsEQ&index=114
https://www.youtube.com/watch?v=Xyf9bqxHPCA&list=UU7UNjVQmyd3lM_FgahYqsEQ&index=116
https://www.youtube.com/watch?v=Xyf9bqxHPCA&list=UU7UNjVQmyd3lM_FgahYqsEQ&index=116
https://www.youtube.com/watch?v=ZvJQHZZOoj8&list=UU7UNjVQmyd3lM_FgahYqsEQ&index=139
https://www.youtube.com/watch?v=ZvJQHZZOoj8&list=UU7UNjVQmyd3lM_FgahYqsEQ&index=139
https://www.youtube.com/watch?v=zYbE9K1dQE4&list=UU7UNjVQmyd3lM_FgahYqsEQ&index=135
https://www.youtube.com/watch?v=zYbE9K1dQE4&list=UU7UNjVQmyd3lM_FgahYqsEQ&index=135
https://www.youtube.com/watch?v=Uwba-BZgppo&list=UU7UNjVQmyd3lM_FgahYqsEQ&index=158
https://www.youtube.com/watch?v=Uwba-BZgppo&list=UU7UNjVQmyd3lM_FgahYqsEQ&index=158
https://www.youtube.com/watch?v=N3zPUYF3hqw&list=UU7UNjVQmyd3lM_FgahYqsEQ&index=164
https://www.youtube.com/watch?v=N3zPUYF3hqw&list=UU7UNjVQmyd3lM_FgahYqsEQ&index=164
https://www.youtube.com/watch?v=7rdgN_7YkjQ&list=UU7UNjVQmyd3lM_FgahYqsEQ&index=166
https://www.youtube.com/watch?v=7rdgN_7YkjQ&list=UU7UNjVQmyd3lM_FgahYqsEQ&index=166
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Aug 17, 2014 

https://www.youtube.com/watch?v=Br9_28W-

eDI&list=UU7UNjVQmyd3lM_FgahYqsEQ&index=193  

 

Akademik Josip Pečarić «Vukovar i njegov stožer» 

Dec 13, 2013 

https://www.youtube.com/watch?v=jE3YFNzO_lA&list=UU7UNjVQmyd3lM_

FgahYqsEQ&index=210  

 

akademik Josip Pečarić: HAJKA NA THOMPSONA 

May 1, 2013 

https://www.youtube.com/watch?v=ZHp0PZ_6MIQ&list=UU7UNjVQmyd3lM

_FgahYqsEQ&index=249  

 

Rasizam domaćih slugu akademik Pečarić 

Feb 6, 2013 

https://www.youtube.com/watch?v=MBERyLsI_i8&list=UU7UNjVQmyd3lM_

FgahYqsEQ&index=275  

 

Akademik Josip Pečarić-Rasizam svjetskih moćnika 

May 12, 2012 

https://www.youtube.com/watch?v=2k6oVeHvCiE&list=UU7UNjVQmyd3lM_

FgahYqsEQ&index=332  

 

akademik Josip Pečarić predavanje u Matici hrvatskoj 

Jan 16, 2012 

https://www.youtube.com/watch?v=WgI2Jq32kXQ&list=UU7UNjVQmyd3lM_

FgahYqsEQ&index=356  

 

Predstavljanje knjige Mladena Pavkovića - "general pukovnik MLADEN 

MARKAČ 

Oct 7, 2011 

https://www.youtube.com/watch?v=b97SMb1RUMQ&list=UU7UNjVQmyd3l

M_FgahYqsEQ&index=384  

 

akademik Josip Pečarić-Mladen Pavković "general pukovnik Mladen Markač" 

Oct 7, 2011 

https://www.youtube.com/watch?v=SW-

Mcf0purY&list=UU7UNjVQmyd3lM_FgahYqsEQ&index=385  

 

akademik Pečarić za Thompsona 

Jan 22, 2011 

https://www.youtube.com/watch?v=L_-

ZWqniFY8&list=UU7UNjVQmyd3lM_FgahYqsEQ&index=541 

https://www.youtube.com/watch?v=Br9_28W-eDI&list=UU7UNjVQmyd3lM_FgahYqsEQ&index=193
https://www.youtube.com/watch?v=Br9_28W-eDI&list=UU7UNjVQmyd3lM_FgahYqsEQ&index=193
https://www.youtube.com/watch?v=jE3YFNzO_lA&list=UU7UNjVQmyd3lM_FgahYqsEQ&index=210
https://www.youtube.com/watch?v=jE3YFNzO_lA&list=UU7UNjVQmyd3lM_FgahYqsEQ&index=210
https://www.youtube.com/watch?v=ZHp0PZ_6MIQ&list=UU7UNjVQmyd3lM_FgahYqsEQ&index=249
https://www.youtube.com/watch?v=ZHp0PZ_6MIQ&list=UU7UNjVQmyd3lM_FgahYqsEQ&index=249
https://www.youtube.com/watch?v=MBERyLsI_i8&list=UU7UNjVQmyd3lM_FgahYqsEQ&index=275
https://www.youtube.com/watch?v=MBERyLsI_i8&list=UU7UNjVQmyd3lM_FgahYqsEQ&index=275
https://www.youtube.com/watch?v=2k6oVeHvCiE&list=UU7UNjVQmyd3lM_FgahYqsEQ&index=332
https://www.youtube.com/watch?v=2k6oVeHvCiE&list=UU7UNjVQmyd3lM_FgahYqsEQ&index=332
https://www.youtube.com/watch?v=WgI2Jq32kXQ&list=UU7UNjVQmyd3lM_FgahYqsEQ&index=356
https://www.youtube.com/watch?v=WgI2Jq32kXQ&list=UU7UNjVQmyd3lM_FgahYqsEQ&index=356
https://www.youtube.com/watch?v=b97SMb1RUMQ&list=UU7UNjVQmyd3lM_FgahYqsEQ&index=384
https://www.youtube.com/watch?v=b97SMb1RUMQ&list=UU7UNjVQmyd3lM_FgahYqsEQ&index=384
https://www.youtube.com/watch?v=SW-Mcf0purY&list=UU7UNjVQmyd3lM_FgahYqsEQ&index=385
https://www.youtube.com/watch?v=SW-Mcf0purY&list=UU7UNjVQmyd3lM_FgahYqsEQ&index=385
https://www.youtube.com/watch?v=L_-ZWqniFY8&list=UU7UNjVQmyd3lM_FgahYqsEQ&index=541
https://www.youtube.com/watch?v=L_-ZWqniFY8&list=UU7UNjVQmyd3lM_FgahYqsEQ&index=541
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Mislim da bi vam najzanimljivije bilo pogledati kako sam predstavio knjigu 

Mladena Pavkovića jer sam tada pročitao i pismo hrvatskih akademika i biskupa 

VS UN-a o kojem sam napisao i knjigu: 

J. Pečarić, Rasizam svjetskih moćnika, Zagreb, 2012. 

 

akademik Josip Pečarić-Mladen Pavković "general pukovnik Mladen Markač" 

Oct 7, 2011 

https://www.youtube.com/watch?v=SW-

Mcf0purY&list=UU7UNjVQmyd3lM_FgahYqsEQ&index=385  

 

 
 
YOUTUBE.COM 
akademik Josip Pečarić-Mladen Pavković "general pukovnik Mladen 

Markač" 

Predstavljanje knjige MLADENA PAVKOVIĆA„GENERAL PUKOVNIK 

MLADEN MARKAČ"petak, 30. rujna 2011. 18 sati "Zlatna dvorana" Hrvatskog 

instituta za povijest, O... 

 

  

https://www.youtube.com/watch?v=SW-Mcf0purY&list=UU7UNjVQmyd3lM_FgahYqsEQ&index=385
https://www.youtube.com/watch?v=SW-Mcf0purY&list=UU7UNjVQmyd3lM_FgahYqsEQ&index=385
https://www.youtube.com/watch?v=SW-Mcf0purY&list=UU7UNjVQmyd3lM_FgahYqsEQ&index=385&fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR2ucxjt9YFP8PiX4e0TaucshSegnQfUUQC2ueprTQeAY8sR08MKT3WYW5I_aem_43Anq9g1Ps8sB_XmuhXoug
https://www.youtube.com/watch?v=SW-Mcf0purY&list=UU7UNjVQmyd3lM_FgahYqsEQ&index=385&fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR2ucxjt9YFP8PiX4e0TaucshSegnQfUUQC2ueprTQeAY8sR08MKT3WYW5I_aem_43Anq9g1Ps8sB_XmuhXoug
https://l.facebook.com/l.php?u=https%3A%2F%2Fwww.youtube.com%2Fwatch%3Fv%3DSW-Mcf0purY%26list%3DUU7UNjVQmyd3lM_FgahYqsEQ%26index%3D385%26fbclid%3DIwZXh0bgNhZW0CMTEAAR1AgbP55QJfB-212ibs-LRiveqGItziA5Ba_fwQa5ERqxFuiX-Cs0Xw9qo_aem_j9UkNdo39oMWzfFIP5_pFA&h=AT3ft-5YCKuU4AvLx-0tK1RS_GAsjHtryaE1QxvPPueXH2Zpu1b-kUX_Yx2fRgwdV3Xx1v0S3h9KBiAIfKAL2vl4icN0M76r-bIrja-8m7QfvLd4mKXjDc9aDtjThgV7JbLE&__tn__=%2CmH-R&c%5b0%5d=AT3fg-Hn-29vaIvF5bmX8FqwwfSinzPUYfASnUcZX9bdJgVWhQtnn1CHZuo9Fu5cjFZFu4Paf0JBsbKMbOEGk7mzKPOvzwuhrQXtMZ1VMoU8QDm4kYGUrx9KbQpiHOUQUTxfRPm58GWCYIQLrccbg22H3PbaKntYyWSDtbY6RlHEV01eA2NP8Qo
https://l.facebook.com/l.php?u=https%3A%2F%2Fwww.youtube.com%2Fwatch%3Fv%3DSW-Mcf0purY%26list%3DUU7UNjVQmyd3lM_FgahYqsEQ%26index%3D385%26fbclid%3DIwZXh0bgNhZW0CMTEAAR1AgbP55QJfB-212ibs-LRiveqGItziA5Ba_fwQa5ERqxFuiX-Cs0Xw9qo_aem_j9UkNdo39oMWzfFIP5_pFA&h=AT3ft-5YCKuU4AvLx-0tK1RS_GAsjHtryaE1QxvPPueXH2Zpu1b-kUX_Yx2fRgwdV3Xx1v0S3h9KBiAIfKAL2vl4icN0M76r-bIrja-8m7QfvLd4mKXjDc9aDtjThgV7JbLE&__tn__=%2CmH-R&c%5b0%5d=AT3fg-Hn-29vaIvF5bmX8FqwwfSinzPUYfASnUcZX9bdJgVWhQtnn1CHZuo9Fu5cjFZFu4Paf0JBsbKMbOEGk7mzKPOvzwuhrQXtMZ1VMoU8QDm4kYGUrx9KbQpiHOUQUTxfRPm58GWCYIQLrccbg22H3PbaKntYyWSDtbY6RlHEV01eA2NP8Qo
https://l.facebook.com/l.php?u=https%3A%2F%2Fwww.youtube.com%2Fwatch%3Fv%3DSW-Mcf0purY%26list%3DUU7UNjVQmyd3lM_FgahYqsEQ%26index%3D385%26fbclid%3DIwZXh0bgNhZW0CMTEAAR1AgbP55QJfB-212ibs-LRiveqGItziA5Ba_fwQa5ERqxFuiX-Cs0Xw9qo_aem_j9UkNdo39oMWzfFIP5_pFA&h=AT3ft-5YCKuU4AvLx-0tK1RS_GAsjHtryaE1QxvPPueXH2Zpu1b-kUX_Yx2fRgwdV3Xx1v0S3h9KBiAIfKAL2vl4icN0M76r-bIrja-8m7QfvLd4mKXjDc9aDtjThgV7JbLE&__tn__=%2CmH-R&c%5b0%5d=AT3fg-Hn-29vaIvF5bmX8FqwwfSinzPUYfASnUcZX9bdJgVWhQtnn1CHZuo9Fu5cjFZFu4Paf0JBsbKMbOEGk7mzKPOvzwuhrQXtMZ1VMoU8QDm4kYGUrx9KbQpiHOUQUTxfRPm58GWCYIQLrccbg22H3PbaKntYyWSDtbY6RlHEV01eA2NP8Qo
https://l.facebook.com/l.php?u=https%3A%2F%2Fwww.youtube.com%2Fwatch%3Fv%3DSW-Mcf0purY%26list%3DUU7UNjVQmyd3lM_FgahYqsEQ%26index%3D385%26fbclid%3DIwZXh0bgNhZW0CMTEAAR1AgbP55QJfB-212ibs-LRiveqGItziA5Ba_fwQa5ERqxFuiX-Cs0Xw9qo_aem_j9UkNdo39oMWzfFIP5_pFA&h=AT3ft-5YCKuU4AvLx-0tK1RS_GAsjHtryaE1QxvPPueXH2Zpu1b-kUX_Yx2fRgwdV3Xx1v0S3h9KBiAIfKAL2vl4icN0M76r-bIrja-8m7QfvLd4mKXjDc9aDtjThgV7JbLE&__tn__=%2CmH-R&c%5b0%5d=AT3fg-Hn-29vaIvF5bmX8FqwwfSinzPUYfASnUcZX9bdJgVWhQtnn1CHZuo9Fu5cjFZFu4Paf0JBsbKMbOEGk7mzKPOvzwuhrQXtMZ1VMoU8QDm4kYGUrx9KbQpiHOUQUTxfRPm58GWCYIQLrccbg22H3PbaKntYyWSDtbY6RlHEV01eA2NP8Qo
https://l.facebook.com/l.php?u=https%3A%2F%2Fwww.youtube.com%2Fwatch%3Fv%3DSW-Mcf0purY%26list%3DUU7UNjVQmyd3lM_FgahYqsEQ%26index%3D385%26fbclid%3DIwZXh0bgNhZW0CMTEAAR1AgbP55QJfB-212ibs-LRiveqGItziA5Ba_fwQa5ERqxFuiX-Cs0Xw9qo_aem_j9UkNdo39oMWzfFIP5_pFA&h=AT3ft-5YCKuU4AvLx-0tK1RS_GAsjHtryaE1QxvPPueXH2Zpu1b-kUX_Yx2fRgwdV3Xx1v0S3h9KBiAIfKAL2vl4icN0M76r-bIrja-8m7QfvLd4mKXjDc9aDtjThgV7JbLE&__tn__=%2CmH-R&c%5b0%5d=AT3fg-Hn-29vaIvF5bmX8FqwwfSinzPUYfASnUcZX9bdJgVWhQtnn1CHZuo9Fu5cjFZFu4Paf0JBsbKMbOEGk7mzKPOvzwuhrQXtMZ1VMoU8QDm4kYGUrx9KbQpiHOUQUTxfRPm58GWCYIQLrccbg22H3PbaKntYyWSDtbY6RlHEV01eA2NP8Qo
https://l.facebook.com/l.php?u=https%3A%2F%2Fwww.youtube.com%2Fwatch%3Fv%3DSW-Mcf0purY%26list%3DUU7UNjVQmyd3lM_FgahYqsEQ%26index%3D385%26fbclid%3DIwZXh0bgNhZW0CMTEAAR1AgbP55QJfB-212ibs-LRiveqGItziA5Ba_fwQa5ERqxFuiX-Cs0Xw9qo_aem_j9UkNdo39oMWzfFIP5_pFA&h=AT3ft-5YCKuU4AvLx-0tK1RS_GAsjHtryaE1QxvPPueXH2Zpu1b-kUX_Yx2fRgwdV3Xx1v0S3h9KBiAIfKAL2vl4icN0M76r-bIrja-8m7QfvLd4mKXjDc9aDtjThgV7JbLE&__tn__=%2CmH-R&c%5b0%5d=AT3fg-Hn-29vaIvF5bmX8FqwwfSinzPUYfASnUcZX9bdJgVWhQtnn1CHZuo9Fu5cjFZFu4Paf0JBsbKMbOEGk7mzKPOvzwuhrQXtMZ1VMoU8QDm4kYGUrx9KbQpiHOUQUTxfRPm58GWCYIQLrccbg22H3PbaKntYyWSDtbY6RlHEV01eA2NP8Qo
https://l.facebook.com/l.php?u=https%3A%2F%2Fwww.youtube.com%2Fwatch%3Fv%3DSW-Mcf0purY%26list%3DUU7UNjVQmyd3lM_FgahYqsEQ%26index%3D385%26fbclid%3DIwZXh0bgNhZW0CMTEAAR1AgbP55QJfB-212ibs-LRiveqGItziA5Ba_fwQa5ERqxFuiX-Cs0Xw9qo_aem_j9UkNdo39oMWzfFIP5_pFA&h=AT3ft-5YCKuU4AvLx-0tK1RS_GAsjHtryaE1QxvPPueXH2Zpu1b-kUX_Yx2fRgwdV3Xx1v0S3h9KBiAIfKAL2vl4icN0M76r-bIrja-8m7QfvLd4mKXjDc9aDtjThgV7JbLE&__tn__=%2CmH-R&c%5b0%5d=AT3fg-Hn-29vaIvF5bmX8FqwwfSinzPUYfASnUcZX9bdJgVWhQtnn1CHZuo9Fu5cjFZFu4Paf0JBsbKMbOEGk7mzKPOvzwuhrQXtMZ1VMoU8QDm4kYGUrx9KbQpiHOUQUTxfRPm58GWCYIQLrccbg22H3PbaKntYyWSDtbY6RlHEV01eA2NP8Qo
https://l.facebook.com/l.php?u=https%3A%2F%2Fwww.youtube.com%2Fwatch%3Fv%3DSW-Mcf0purY%26list%3DUU7UNjVQmyd3lM_FgahYqsEQ%26index%3D385%26fbclid%3DIwZXh0bgNhZW0CMTEAAR1AgbP55QJfB-212ibs-LRiveqGItziA5Ba_fwQa5ERqxFuiX-Cs0Xw9qo_aem_j9UkNdo39oMWzfFIP5_pFA&h=AT3ft-5YCKuU4AvLx-0tK1RS_GAsjHtryaE1QxvPPueXH2Zpu1b-kUX_Yx2fRgwdV3Xx1v0S3h9KBiAIfKAL2vl4icN0M76r-bIrja-8m7QfvLd4mKXjDc9aDtjThgV7JbLE&__tn__=%2CmH-R&c%5b0%5d=AT3fg-Hn-29vaIvF5bmX8FqwwfSinzPUYfASnUcZX9bdJgVWhQtnn1CHZuo9Fu5cjFZFu4Paf0JBsbKMbOEGk7mzKPOvzwuhrQXtMZ1VMoU8QDm4kYGUrx9KbQpiHOUQUTxfRPm58GWCYIQLrccbg22H3PbaKntYyWSDtbY6RlHEV01eA2NP8Qo
https://www.youtube.com/watch?v=SW-Mcf0purY&list=UU7UNjVQmyd3lM_FgahYqsEQ&index=385&fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR2ucxjt9YFP8PiX4e0TaucshSegnQfUUQC2ueprTQeAY8sR08MKT3WYW5I_aem_43Anq9g1Ps8sB_XmuhXoug
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ZVONIMIR HODAK  
 

VIRUSI ZLA 

 

30 Srpanj 2024 14:11 
 

Mate Franković je ponovno pustio "virus zla" i sad mora objasniti Ivanki Tomi i 

Goranu Peniću što i kako dalje. A znamo da se virusi inače brzo šire. Sjetite se 

samo korone. E, da je bar ta dosadna korona pokosila sve nacionaliste, ognjištare 

i desničare. Sad bi Lijepa naša cvala kao proljetna livada puna isključivo jedne 

vrste cvjetova, onih lijevo orijentiranih. 

Karakter Donalda Trumpa polako, ali sigurno postaje njegova sudbina. Da je samo 

pogodio nekoliko milimetara lijevo ili desno, liberalna lijeva Amerika riješila bi 

problem zvan Trump. 

Kako je ubojica bio trapav, morat će se ipak riješiti Trumpa opet onim famoznim 

tzv. "poštanskim glasovima" koji će stizati sve dok demokratska kandidatkinja ne 

postigne većinu. To je već viđena, doživljena i pomalo zamorna metoda. Prvo su 

pokušali s mladim snajperistom koji je šetkao po krovu sa specijalnom vojnom 

puškom. Ali nisu imali sreće. Forget it! Sad je šefica Tajnih službi preuzela na 

sebe krivnju i dala ostavku, ali cilj nije postignut. Kako eliminirati Trumpa da ne 

postane ponovno predsjednikom SAD-a vidjet ćemo u "plovećem kazalištu" koje 

je već krenulo. 

Cijelo predizborno vrijeme do ostavke Bidena mi Hrvateki smo se, putem svojih 

ultra lijevih medija, izrugivali Trumpu i prikazivali ga kao crno zlo koje će cijeli 

svijet baciti u mrak. Čim se pojavila mrs. Kamala Harris, svrstali smo se preko 

noći na "pravu" stranu – onu lijevu liberalnu. Kao što moji čitatelji već znaju, živio 

sam više od sedam godina baš u San Franciscu, epicentru lijeve Amerike. Iz 

'Frisca' dolazi i Kamala Harris, nova lijeva ikona koja preuzima kormilo od 

umornog iscrpljenog Joea Bidena. I prema HRT-ovim i lijevim medijskim kućama 

i portalima odmah je povela u "anketama". 

Koje su to ankete i tko ih naručuje i provodi? Nebitno! Našim ljevičarima (kao i 

obeshrabrenim i zbunjenim demokratima u SAD-u) važno je samo to da ne vodi 

Trump. Old story! Treba se riješiti Trumpa, a onako usput, ako ide, i Dalića te 

Luke Modrića. Kako kažu Zagorci, "bumo videli"! Meni se nekako čini da, ako 

Kamala postane predsjednica, onda će i Slaven Belupo postati novi prvak u HNL-

u. No, pustimo Trumpa njegovoj sreći i Božjoj providnosti. Čovjek je u prvom 

mandatu otvorio šest i pol milijuna novih radnih mjesta pa nakon toga izgubio 

izbore na "poštanskim glasovima". Sad ima novu priliku pa valja vidjeti je l' što 

naučio o izbornim krađama čak i u SAD-u i kako ih spriječiti.  

Mnogi tvorci gospodarskih čuda kasnije su se sami sebi čudili. Jedan od njih je i 

Trump. 

Trumpa očito boli desno uho za Hrvatsku i Europu. Zato se njegov zet Jared 

Kushner okrenuo Srbiji i gradi u Beogradu "mnogo lep i velik tower". Kod nas ne 
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bi mogao ništa izgraditi jer je Tomašević ionako već do grla u "velikim" 

projektima koji će promijeniti vizuru Zagreba za nekih sto godina kad budu možda 

dovršeni. Stoga ne treba čuditi što naši "domoljubni" mediji slave Tomaševića 

pišući stalno o njegovim mega-projektima, a istodobno uzvraćaju Trumpu 

izmišljenim anketama po kojima će stari, ali još uvijek vitalni Donald opet 

"popušiti izbore od Kamale Harris". 

Mate je ostao tvrdoglav k'o jarac 

Nakon atentata na Trumpa ljevičari su odmah pohitali s vicevima kao što je onaj 

da se u vrijeme Kennedyja puno bolje ciljalo… 

Međutim, dok se naša medijska falanga sa sjetom bavi šlampavim pokušajem 

slanja Trumpa u "vječna lovišta", dogodio se na domaćoj političkoj sceni "atentat" 

na zdrav ljevičarski razum. Dubrovački gradonačelnik Mato Franković, ni od 

koga nagovaran ni prisiljen, "u sigurnom okruženju" u Cisti Velikoj, pozdravio je 

okupljene pozdravom od kojeg se "ledi" krv u žilama našim partizanima, 

jugofilima i orjunašima. Pozdrav "Bog i Hrvati" i "Za dom spremni" za Hrvateke 

je proglašen zabranjenim. "Drugovi" koji su se zatekli u blizini nesretnog Mate 

pokušali su spasiti stvar suflirajući mu "reci Mate da si za doma spreman, kasno 

je, žena i dica čekaju". 

Ali Mate je ostao tvrdoglav k'o jarac. Drugi dan se diglo na svoje rahitične 

partizanske noge sve što je napredno, komunističko i binarno. Još dok je Hrvatska 

spavala nervoznim snom jer je Trump ipak preživio atentat, javila se skoro na 

cijeloj stranici Jutarnjeg naša čuvarica "zdravog razuma" Ivanka Toma. "Pro et 

contra" i naslov "Frankovićevo ustaševanje u gostima po recepturi njegova šefa 

Plenkovića". Čak i oni kojima je politika zadnja rupa na svirali shvatiti su da 

Plenki očito više ne kotira visoko u ljevičarskim krugovima. Sklopio je koaliciju 

s DP-om, a sad mu i HDZ-ovac Franković pozdravlja okupljene zabranjenim 

pozdravom. 

Oni sve prate i broje. Plenki ga nije odmah uhitio, pa je očito receptura Plenkijeva, 

a izvedba Matina. Drugovi, moramo visoko dignuti svoju pest i odalamiti fašiste 

koji su opet digli glavu! Matu su, naime, bili pozvali u Cistu Veliku na otvaranje 

spomen parka "Mate Vučak Čigra", nazvanog tako po poginulom pripadniku 

Treće imotske bojne. Znači, na svečanosti su se okupili uglavnom oni koji su 

dobili Domovinski rat upravo s pokličima "Bog i Hrvati" i "Za dom spremni". 

Tamo, kao ni u ratu, nije bilo ni Ivanke Tome, ni njene redakcije, ni Habulina… 

Za te preostale žive branitelje su ovakvi pozdravi k'o reći "dobar dan". Mate je 

tada rekao i kako često neki pokušavaju relativizirati Domovinski rat i naše 

nasljeđe iz Domovinskog rata…. Među te "neke" se sigurno ubrajaju i Jutarnji, i 

Večernji, i Slobodanka, svi tjednici osim Hrvatskog tjednika, i sve nacionalne TV 

mreže. Ako se ova hajka nastavi mogli bi uskoro zatražiti da se retroaktivno 

kažnjavaju svi koji su se u ratu tim pozdravom i pokličem borili i dobili rat. Svi 

će odgovarati, osim Plenkija i Milanovića… 

Operacija "Medački džep" bila je džepno izdanje "Oluje", ali ne i petparačko kao 

što su nekada koštala džepna izdanja knjiga. 

Virusi zla 
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Mate Franković je ponovno pustio "virus zla" i sad mora objasniti Ivanki Tomi i 

Goranu Peniću što i kako dalje. A znamo da se virusi inače brzo šire. Sjetite se 

samo korone. E, da je bar ta dosadna korona pokosila sve nacionaliste, ognjištare 

i desničare. Sad bi Lijepa naša cvala kao proljetna livada puna isključivo jedne 

vrste cvjetova, onih lijevo orijentiranih. Ovako je ostala zagađena raznovrsnim 

cvijećem pri čemu svo cvijeće koje nije ljevičarsko je obični korov koji će oni 

pažljivo i sustavno istrijebiti uz pomoć liberalne EU i američkih demokrata s 

Kamalom Harris koja, po vlastitim riječima, zna kako uloviti te osuditi propalice 

i kriminalce poput Trumpa. 

Hajduk je pred nekoliko dana igrao s jakim protivnikom – momčadi s Farskih 

Otoka. I dobio ih s 2 : 0. Trener Gatusso, fetivi Splićanin, prije pobjede dao je 

"zanimljivu" izjavu: "Događale su se greške… Bit ćemo spremni - za Farske 

Otoke. "Bit ćemo spremni?!". Pa to je skoro k'o ono što je rekao Mate Franković. 

Samo što nije na svom odličnom hrvatskom izrekao: za dom-aćine (smo) spremni! 

Zapravo, ako razmišljamo pragmatično: neki su uvijek spremni, a neki nikad. 

Neki su spremni ratovati za domovinu, a drugi su spremni vladati domovinom. 

Franjo Tuđman je bio spreman i za borbu i vlast pa nije skakao k'o oparen kad bi 

čuo taj poklič tadašnjih branitelja. Uostalom, to nije ništa više od pozdrava iliti 

pokliča koji su često koristili borci HOS-a. I zato ću po stoti puta opet ponoviti 

kako je još davne 1993.g. HOS bio pravomoćnom presudom Vojnog suda RH 

proglašen regularnim dijelom Domovinskog rata. Jedan od svjedoka koji je to 

posvjedočio na sudu bio je i pok. Josip Manolić. Međutim, suvremena hrvatska 

farsa traje i traje… Ivanka Toma i Goran Penić su protiv povijesnih činjenica i 

Jože Manolića. 

Po njima je potreba stalna budnost jer je na sceni "ustaševanje u gostima" po 

recepturi Plenkovića. K'o da su Plenki i Mate iz neke stare "ustaške familije". U 

trenutku prosvjetljenja Ivanka Toma je onako ironično čak uočila i jednu ljudsku 

crtu kod Mate pa je napisala: "Gradonačelnik Dubrovnika Mato Franković nije 

pravi ustaša. To je pristojan čovjek, politički mediokritet, koji se zapravo voli 

svidjeti svojoj publici pa govori ono što joj je milo čuti". Znači, Ivanka, i tebi je 

jasno da narod voli čuti te zabranjene pozdrave i pokliče. Oni očito smetaju samo 

lijevim drugovima. I tako medijski mediokriteti demaskiraju one političke. Trla 

baba lan dok lijevoj medijskoj falangi ne prođe dan…. 

Nek' se javi onaj tko je vidio ne-viđeni spektakl u Cisti Velikoj… 

Crna Gora je stari prijatelj Hrvatske 

Lord Ashdown je ušao u povijest jer je navodno uspio sačuvati Tuđmanovu 

salvetu s planom podjele BiH. Sad čujem da su se hrvatskim lijevim medijima 

javila još dva "lorda". Jedan sa zgužvanom Tuđmanovom salvetom koja svjedoči 

da je Tuđman htio BiH zgužvati, a treća podrapana salveta koju čuva neki treći 

"lord" i koja svjedoči kako je Tuđman htio BiH rasparcelirati na sitne komadiće i 

prodati kao građevinsko zemljište. 

Ponos je kao i nos. Ili ga imaš ili nemaš… 

Napokon smo dočekali da nabrijana i poltronska Hrvatska pokaže svoje žute 

pokvarene zube jednome od komšija - Crnoj Gori. Vijest je Jutarnji smjestio na 
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samo dno naslovnice od 26. srpnja ljeta Gospodnjeg 2024. godine. Riječ je o 

proglašenju tri osobe iz Crne Gore kao "persona non grata". Nakon što su naši u 

Granićevom ministarstvu navukli majice s tekstom "Najte kaj zameriti", poslali 

su obavijest da su trojica crnogorskih dužnosnika "personae non gratae" u 

Hrvatskoj. Odmah je počelo trljanje očiju. Komšije u Crnoj Gori "prosto nisu 

mogli da veruju". Tko? Hrvati? Pa oni su svi ustaše! Vučić je odmah mudro 

zaključio kako između RH i NDH nema razlike. Sad se postavlja pitanje hoće li 

Hrvatska, a na to ima pravo, tražiti i zabranu ulaska dotične trojice autora 

Rezolucije o Jasenovcu u sve zemlje schengenske zone? Kad bi to na Zrinjevcu 

napravili, e onda bi to za Andriju Mandića, Milana Kneževića i Aleksu Bečića bio 

znak da im je došao kraj kojem se nisu nadali. Možda bi mogli na sindikalni izlet 

u Albaniju. Tamo ih oduševljeno čekaju.  

Crna Gora je stari prijatelj Hrvatske. Burne 1991. g u roku odmah su nam 

priskočili u pomoć granatirajući Dubrovnik. Okupirali su zaleđe Dubrovnika, 

ubijali i palili uokolo te cijelo vrijeme rata bili uz bok "nepobjedivog" Slobodana 

Miloševića. Kako je sve to završilo, zna se. Unatoč svemu tome, HDZ-ove vlade 

i njihovo Ministarstvo vanjskih (i europskih) poslova uporno je i dalje širilo 

"bratstvo i jedinstvo" iliti u prijevodu "Hrvatskoj je primarni cilj ulazak (BiH, 

Srbije) i Crne gore u EU". U znak zahvale za tako predano zagovaranje europskog 

puta Crne Gore, još nedavno su naši "iskreni prijatelji" prozvali svoj gradski bazen 

u Kotoru po Zoranu Džimiju Gopčeviću, zapovjedniku straže zloglasnog logora 

Morinj u kojem su ubijani i prebijani hrvatski civili i branitelji. Stoga su vaterpolo 

klubovi iz Hrvatske odlučili ne gostovati i ne igrati na Zoranovom bazenu u 

Kotoru. Očito naši športaši imaju više domoljubnog duha od naših političara.  

Crna Gora se nosila s problemom, sve dok problem nije odnio Crnu Goru… 

Temeljem nepotvrđene vijesti o dogovoru Predsjednika i Premijera hrvatske 

obavještajne službe će se reducirati na samo dvije - vojnu i civilnu - pod 

zajedničkim imenom - "Rekla-kazala". 

Ministar financija navodno, radi opće štednje, namjerava skratiti dopust za rađanje 

na pet mjeseci. Odlična vijest za novog DP-ovog ministra demografije… 

Ako vam je suprug homić, budite zadovoljni. Barem ste sigurni da vas ne vara s 

drugom ženom. 

 

Zvonimir Hodak/direktno.hr 

 

https://direktno.hr/.../drugovi-sve-broje-jer-plenki.../  

https://dragovoljac.com/.../politika-i.../40193-virusi-zla 

https://direktno.hr/.../drugovi-sve-broje-jer-plenki.../
https://dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/40193-virusi-zla?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTAAAR3U0Jy_bZJJbzT5vQC2z__9nGQbQkW6oy9cGf_1OujOUTtIrbLEftH9H38_aem_tKV5I0dAOK9TQsrNHVma5Q
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Virusi zla 

Mate Franković je ponovno pustio "virus zla" i sad mora objasniti Ivanki Tomi i 

Goranu Peniću što  
 
  

https://dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/40193-virusi-zla?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR03fl-BcWWCIla6zcVqARYO3cOt0to9NqBaRVNisxT7K7MZs8D_BHdkc60_aem_IIh2EJb0paGbXxUix_aQIQ
https://dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/40193-virusi-zla?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR03fl-BcWWCIla6zcVqARYO3cOt0to9NqBaRVNisxT7K7MZs8D_BHdkc60_aem_IIh2EJb0paGbXxUix_aQIQ
https://dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/40193-virusi-zla?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR1IeUbExL3plB8O_Uc4MrNwkc3Pfc7ABgk1O0xRlGaqhbMvl3-I766-9kA_aem_EzAH0NBMSzZiMIpHwzSz_w
https://dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/40193-virusi-zla?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR1IeUbExL3plB8O_Uc4MrNwkc3Pfc7ABgk1O0xRlGaqhbMvl3-I766-9kA_aem_EzAH0NBMSzZiMIpHwzSz_w
https://dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/40193-virusi-zla?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR1IeUbExL3plB8O_Uc4MrNwkc3Pfc7ABgk1O0xRlGaqhbMvl3-I766-9kA_aem_EzAH0NBMSzZiMIpHwzSz_w
https://dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/40193-virusi-zla?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR1IeUbExL3plB8O_Uc4MrNwkc3Pfc7ABgk1O0xRlGaqhbMvl3-I766-9kA_aem_EzAH0NBMSzZiMIpHwzSz_w
https://dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/40193-virusi-zla?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR1IeUbExL3plB8O_Uc4MrNwkc3Pfc7ABgk1O0xRlGaqhbMvl3-I766-9kA_aem_EzAH0NBMSzZiMIpHwzSz_w
https://dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/40193-virusi-zla?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR1IeUbExL3plB8O_Uc4MrNwkc3Pfc7ABgk1O0xRlGaqhbMvl3-I766-9kA_aem_EzAH0NBMSzZiMIpHwzSz_w
https://dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/40193-virusi-zla?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR03fl-BcWWCIla6zcVqARYO3cOt0to9NqBaRVNisxT7K7MZs8D_BHdkc60_aem_IIh2EJb0paGbXxUix_aQIQ


                      ZVONIMIR HODAK, THOMPSON I ZDS              425 

 
 

JOSIP PEČARIĆ 

 
4. kolovoza   ·  
 

THOMPSON U KNINU I PETICIJA ZDS 
 

Pogledajte 54 fotografije s Thompsonovih koncerta u Kninu: 

KAD BI UMJESTO ŠUPUT NASTUPAO THOMPSON: OVAKO JE KNIN 

IZGLEDAO 2015. I 2016. 

- 

3. kolovoza 2024.  

https://narod.hr/.../kad-bi-umjesto-suput-nastupao...  

Podsjetit ću vas da su tada podignute optužnice protiv Marka zbog pjevanja 

legendarne pjesme „Bojna Čavoglave“. 

Danas kada protuzakonito kažnjavaju zbog pjevanja domoljubnih pjesama sjetimo 

se i tadašnje naše Peticije ZDS: 

 

PISMO PREDSJEDNICI RH I PREDSJEDNIKU HDZ-A 

 

Štovana Predsjednice RH gđo Kolinda Grabar Kitarović, 

Štovani Predsjedniče HDZ-a g. Tomislave Karamarko, 

Najavljeno je kako će šibenska policija kazniti pjevača Marka Perkovića 

Thompsona zbog uzvikivanja pozdrava ZA DOM SPREMNI na velikom koncertu 

u Kninu,  

Pozdrav je dio Thompsonove pjesme BOJNA ČAVOGLAVE koju on izvodi već 

25 godina. SVATKO u bilo kojoj demokratskoj sredini smije pjevati i recitirati 

stihove te pjesme sve dok ona nije službeno ZABRANJENA. 

Pjesma, nastala u vrijeme kada je Hrvatska bila razoružana, a UN joj je zabranio 

naoružavanje tj. prepustio je velikosrpskoj agresiji, dizala je moral naroda.  

Može li i smije li netko kažnjavati, zabranjivati ili prekrajati riječi te pjesme koja 

je dio povijesti hrvatskog naroda? 

Posljednji zapovjednik obrane Vukovara, Branko Borković, poznat i pod 

nadimkom Mladi Jastreb, na svom se Facebooku osvrnuo na polemike oko 

pozdrava ‘Za dom - spremni’. Borković smatra da bi se pozdrav trebao uvesti u 

službenu vojnu uporabu: 

Koliko god se trudim proniknuti u problem starohrvatskog pozdrava “ZA DOM -

SPREMNI” ne mogu dokučiti što je u njemu neprimjereno i nedolično. Osobno 

smatram da bi ga regularno trebalo uvesti u službenu uporabu u oružane snage. 

Otprilike bi se dogodilo isto što se dogodilo i s uvođenjem kune kao novca. 

Raznorazni anti ovi ili oni bi vrištali par mjeseci, a nakon toga bi našli nešto drugo 

što ih evocira na dane kada su njihovi preci (a i oni) tamanili Hrvate. Braćo i 

sestre: ZA DOM – SPREMNI! 

Postoje I sudske presude da se radi o starom hrvatskom pozdravu (vidjeti npr.:  

https://www.facebook.com/profile.php?id=61560776141733&__cft__%5b0%5d=AZVcjsBQq7d7s3pcMxLxWjXWqfU691kBDuG_piSXwO2296NtM6qsYliDSPyWAQvO8cUweu3bg_FRR_WPo95YPAP0ZRRX7G4CvATJP-vujQWra5-zL5peDqcmZ4C_6y0nNGfBy4qEAJ-vmnfnvzw2GEyUFG5gi5UR96g9pv6ghjDbYQ&__tn__=-UC%2CP-R
https://www.facebook.com/permalink.php?story_fbid=pfbid0e6rLFRWEqX1ZDGCGpfoHu7ECS1Br4B3h3LF5zMXcAotghzvZunDSHduPcmjBLQqql&id=61560776141733&__cft__%5b0%5d=AZVcjsBQq7d7s3pcMxLxWjXWqfU691kBDuG_piSXwO2296NtM6qsYliDSPyWAQvO8cUweu3bg_FRR_WPo95YPAP0ZRRX7G4CvATJP-vujQWra5-zL5peDqcmZ4C_6y0nNGfBy4qEAJ-vmnfnvzw2GEyUFG5gi5UR96g9pv6ghjDbYQ&__tn__=%2CO%2CP-R
https://l.facebook.com/l.php?u=https%3A%2F%2Fnarod.hr%2Fhrvatska%2Fkad-bi-umjesto-suput-nastupao-thompson-ovako-je-knin-izgledao-2015-i-2016%3Ffbclid%3DIwZXh0bgNhZW0CMTAAAR2cr3S-GmnTEilOMz5mc0lRlvcJbmUWARBd0vun6jyTqoE2x35KgootqIo_aem_ZkSPZbak5Vu7Fq6WkIQfjQ&h=AT2Vo0oLEYoQIykOSbfAJ1iodG3TBdC4teRXtpfP-DkmXJvMs3Gb4p1_bw1-KiFy-Nr3dqPEMIoUCLsXv5hiKMG3jbM_Pv3CHcS_av1TCYOv2xXKYkIFHOhE8W9TQC66Bi_1&__tn__=-UK-R&c%5b0%5d=AT0FHQtFHJHZ9RbTfpPWkq6LRPYCHolzBSs13LZ9S5ckQmueMcuUfh9UPvKudp8sESsWH28A77d4Y9SqhmRUmEWFxrG0i7jup7UGmgOuMkpiQSuJoff7RB_uAq3A792HMJCQlMBNe6V5xSTY22UM_6UsM-qgEFbAyp8pMV6aiapLmR2qWncsA9Y
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http://www.hrsvijet.net/.../19334-sud-utvrdio-pozdrav-za....). 

Sjetimo se, tvrdili su kako je uvođenje kune dokaz da je RH istovjetna s NDH. 

I doista je Borković u pravu kada nas je podsjetio na velikog hrvatskog 

predsjednika akademika Franju Tuđmana i način na koji je on riješio pitanje kune. 

Danas oni koji su se opirali uvođenju kune vrlo rado primaju mirovinu u kunama, 

pače, daju si je prebaciti na račune u Srbiji. 

Pojam "Domu ili domovini odan/privržen/predan/spreman" postoji u sličnom 

obliku u svim zemljama i narodima, te budi nepodijeljeno pozitivna čuvstva. 

Uvođenjem takvog pozdrava u službenu uporabu njegovala bi se hrvatska kultura 

i tradicija. U protivnom protivnici ovog pozdrava mogli bi sutra doći na ideju da 

nam zabrane naš pleter, zagrebačku katedralu ili čak Sinjsku alku. 

Zato od vas štovana Predsjednice RH i štovani predsjedniče HDZ-a tražimo da 

usvojite sugestiju Mladog Jastreba i predložite izmjene zakona o hrvatskoj vojsci 

tj da se pozdrav ZA DOM - SPREMNI uvede u službenu vojnu uporabu. 

akademik Josip Pečarić 

prof. dr. Valentin Pozaić, pomoćni biskup zagrebački 

dr. sc. Vlado Košić, biskup sisački 

akademik Stanko Popović 

dr. sc. Mirko Valentić, znanstvenik emeritus, bivši ravnatelj Hrvatskog instituta 

za povijest 

dr. sc. Josip Stjepandić, Njemačka 

Josip Šimunić 

dr. sc. Henrik Heger Juričan, Sveučilište Pariz-Sorbona, dopisni čan HAZU 

akademik Borislav Arapović, inozemni član Ruske akademije zanosti 

Krešimir Kraljević 

Franislav Stanić 

dr. sc. Zvonimir Šeparović, Predsjednik Hrvatskog nacionalnog etičkog sudišta 

prof. dr. sc. Mislav Grgić 

prof. dr. sc. Zlatko Vrljičak 

dr. sc. Stjepan Razum 

prof. dr. sc. Nikica Uglešić 

prof. dr. sc. Ante Lauc 

prof. dr. sc. Darko Žubrinić 

prof. dr. sc. Ivo Rendić – Miočević 

dr. sc. Zvonimir Marić, umirovljeni sveuč. prof., bivši diplomat 

prof. dr. sc. Ivan Karlić, KBF Sveučilišta u Zagrebu 

prof. dr. sc. Srećko Kovač 

prof.dr.sc.Ivica Veža 

dr. Milan Jelic, ekonomist, sveučilisni profesor hrvatskog jezika, odjel 

prevoditelji, na sveučilištu u Buenos Airesu 

prof. dr. sc. Marin Čikeš 

Tomislav Josić, SOHV 

Zvonimir Hodak. odvjetnik, kolumnist 

don Anđelko Kaćunko 

https://l.facebook.com/l.php?u=http%3A%2F%2Fwww.hrsvijet.net%2Findex.php%2Fvijesti%2F132-hrvatska%2F19334-sud-utvrdio-pozdrav-za-dom-spremni-je-stari-hrvatski-pozdrav%3Ffbclid%3DIwZXh0bgNhZW0CMTAAAR11SuYyzaBkMS_Jk9GKYrfu9B6gBRDP3xPvTLYh_wPbGwVRCIR-Qk_Ro-I_aem_A1-J4ns5bgZ8bHE-IP6mtA&h=AT3n11kz1b6hfrRyaxIfoutN_a8LW9bzieRKt8XVBnbY6YqiDJAVilMeiYv3FIVYQNHmH29jEPrcXBCvzICGHOL0FFJIlcUm_d6rrtwBxK1wjt3_vIhbPV3k5iOxjQhoOzrf&__tn__=-UK-R&c%5b0%5d=AT0FHQtFHJHZ9RbTfpPWkq6LRPYCHolzBSs13LZ9S5ckQmueMcuUfh9UPvKudp8sESsWH28A77d4Y9SqhmRUmEWFxrG0i7jup7UGmgOuMkpiQSuJoff7RB_uAq3A792HMJCQlMBNe6V5xSTY22UM_6UsM-qgEFbAyp8pMV6aiapLmR2qWncsA9Y
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Velimir Bujanec, urednik i voditelj Tv Emisije ‘Bujica’ 

dr. sc. Milko Brković, umirovljeni znanstveni savjetnik i naslovni profesor u 

trajnim zvanjima 

prof. dr. sc. Šime Vučkov, dr. med. 

Nikola Štedul  

Slobodan Markic, P. Eng. Toronto  

dr. sc. Danijel Dugonjić, dr. med. vet., Imunološki Zavod, Zagreb 

Stanko Šarić, dipl. ing., Najbolji Hrvatski Tamburaši (Ranije Zlatni Dukati) 

Damir Borovčak, dipl. ing., Zagreb 

Mr. Art. Eva Kirchmayer Bilic 

dr. sc. Amira Delic 

dr. sc. Ana Mršić 

prof. dr. sc. Dino Mihaljević Tolj 

prof. dr. sc Franjo Plavšić 

dr.sc. Krunoslav Brčić-Kostić 

Mirela Pavić, prof., kolumnistica u Hrvatskom tjedniku 

mr. sc. Marko Grubišić, predsjednik Hrvatskog Društva Političkih Zatvorenika 

Petar Mamić, glavni urednik Boka Cro Press-a, hrvatskog tjednika Iz Sydneya, 

Australija 

prof. dr. fra Andrija Nikić, sa 1402 Napretkovca Iz Mostara i svim akademicima 

dr. sc. Mato Artuković, znanstveni savjetnik 

prof. dr. sc. Boris Širola 

Zlatko Mustapić, direktor Festivala Melodije Hrvatskog Juga 

Blazenko Juracic, mag. komp., docent 

prof. dr. sc Serđo Dokoza 

Mladen Ibler dr.med., bivši veleposlanik RH 

Miljenko Stojić, franjevac, književnik i novinar 

Mladen Pavković, novinar i publicist 

dr. Ružica Ćavar, dr. stom. i dr. med. 

doc. dr. sc. Srećko Botrić 

doc. dr. sc. Ivan Poljaković 

prof. emer. dr. sc. Marija Kaštelan-Macan 

general Ljubo Ćesić Rojs 

izv. prof. dr. sc. Mario Grčević 

general Marinko Krešić 

... 

Potpisnika je blizu 4200. Cijeli popis možete vidjeti na: 

http://kamenjar.com/potpisnici-pismo-predsjednici-rh-i.../ 

U mojoj knjizi „ DVA PISMA KOJA SU SKINULA MASKE / Na hrvatsku 

šutnju nismo spremni!“ dani su i drugi tekstovi u svezi s hajkom koja je tada 

pokrenuta na potpisnike pisma kojim se branio Thompson i „Bojna“, a tadašnja 

predsjednica je sudjelovala u tome tvrdnjom da je gornje pismo NA RAZINI 

PROVOKACIJE. 

https://l.facebook.com/l.php?u=http%3A%2F%2Fdr.sc%2F%3Ffbclid%3DIwZXh0bgNhZW0CMTAAAR11SuYyzaBkMS_Jk9GKYrfu9B6gBRDP3xPvTLYh_wPbGwVRCIR-Qk_Ro-I_aem_A1-J4ns5bgZ8bHE-IP6mtA&h=AT1ss9smkn7AwJRF5LxijbSZe0zCol-Zg9xh3h_elp0eYTJi1Mdhi7AW1O5G6tsrFsPLfPPuMMaZIVRp80MM-ceuuEwijJcajuDASiA28lAAvQi7U2fXkeIUDshC5vNU52si&__tn__=-UK-R&c%5b0%5d=AT0FHQtFHJHZ9RbTfpPWkq6LRPYCHolzBSs13LZ9S5ckQmueMcuUfh9UPvKudp8sESsWH28A77d4Y9SqhmRUmEWFxrG0i7jup7UGmgOuMkpiQSuJoff7RB_uAq3A792HMJCQlMBNe6V5xSTY22UM_6UsM-qgEFbAyp8pMV6aiapLmR2qWncsA9Y
https://l.facebook.com/l.php?u=http%3A%2F%2Fkamenjar.com%2Fpotpisnici-pismo-predsjednici-rh-i-predsjedniku-hdz-a%2F%3Ffbclid%3DIwZXh0bgNhZW0CMTAAAR0Rp5SW_BYZfYXIi4mhTF0_1KKD9gryHhGVHBbQskF5vlrm-FjqqHB-Pa8_aem_ymXip_YUpLqr6j5h3rn7uw&h=AT0_xhPp-LxupGRwV8K7T2_0qlWrRR0CL9iVAvYbl-ryRmRgjcundZHRFAUP3C00U6BOfTw0Gz2Ir8TwN-a2w4otTSScUDoK4q_b6LGBH-8Q3tpd0psMVOfZrKop5195ryaO&__tn__=-UK-R&c%5b0%5d=AT0FHQtFHJHZ9RbTfpPWkq6LRPYCHolzBSs13LZ9S5ckQmueMcuUfh9UPvKudp8sESsWH28A77d4Y9SqhmRUmEWFxrG0i7jup7UGmgOuMkpiQSuJoff7RB_uAq3A792HMJCQlMBNe6V5xSTY22UM_6UsM-qgEFbAyp8pMV6aiapLmR2qWncsA9Y
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NAROD.HR 

Kad bi umjesto Šuput nastupao Thompson: Ovako je Knin izgledao 2015. i 

2016. – narod.hr 

 

  

https://narod.hr/hrvatska/kad-bi-umjesto-suput-nastupao-thompson-ovako-je-knin-izgledao-2015-i-2016?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR2kTNpgWhBBFVB1ke05sCKYj9e9AYsgApsNkMuqKA2PvpYY6WM2cDjQOQo_aem_FVYbETM78a52L83LIk7McA
https://narod.hr/hrvatska/kad-bi-umjesto-suput-nastupao-thompson-ovako-je-knin-izgledao-2015-i-2016?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR2kTNpgWhBBFVB1ke05sCKYj9e9AYsgApsNkMuqKA2PvpYY6WM2cDjQOQo_aem_FVYbETM78a52L83LIk7McA
https://narod.hr/hrvatska/kad-bi-umjesto-suput-nastupao-thompson-ovako-je-knin-izgledao-2015-i-2016?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR1lx53LFwyO0JymtN2yj4VyKxJ4L-D4VFFNwBBsf58ras5xZSXSP1WnSAU_aem_afwEPQ8N_Dq_9PkzMGz_eA
https://narod.hr/hrvatska/kad-bi-umjesto-suput-nastupao-thompson-ovako-je-knin-izgledao-2015-i-2016?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR1lx53LFwyO0JymtN2yj4VyKxJ4L-D4VFFNwBBsf58ras5xZSXSP1WnSAU_aem_afwEPQ8N_Dq_9PkzMGz_eA
https://narod.hr/hrvatska/kad-bi-umjesto-suput-nastupao-thompson-ovako-je-knin-izgledao-2015-i-2016?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR1lx53LFwyO0JymtN2yj4VyKxJ4L-D4VFFNwBBsf58ras5xZSXSP1WnSAU_aem_afwEPQ8N_Dq_9PkzMGz_eA
https://narod.hr/hrvatska/kad-bi-umjesto-suput-nastupao-thompson-ovako-je-knin-izgledao-2015-i-2016?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR1lx53LFwyO0JymtN2yj4VyKxJ4L-D4VFFNwBBsf58ras5xZSXSP1WnSAU_aem_afwEPQ8N_Dq_9PkzMGz_eA
https://narod.hr/hrvatska/kad-bi-umjesto-suput-nastupao-thompson-ovako-je-knin-izgledao-2015-i-2016?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR2kTNpgWhBBFVB1ke05sCKYj9e9AYsgApsNkMuqKA2PvpYY6WM2cDjQOQo_aem_FVYbETM78a52L83LIk7McA
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LIJEVOM NAŠOM 

 

EKIPI KOJOJ SMETA IMOTSKI NIJE SMETAO 

DOGAĐAJ U SVIBNJU: NA DJELU JE HISTORIJA 

HISTERIJE 
 

 

ZVONIMIR HODAK 
 

Kakve to imamo posljednjih godina kilave godišnje odmore. Sve je predvidljivo. 
Požari koje izazivaju krijesnice jer do sada nitko ne pronalazi konkretne krivce. 
Mislim one s imenom i prezimenom. Navodno požare masovno izaziva vrućina, 
gromovi i svemirci. Svako ljeto šume duž obale i zaleđa gore i gore. Netko je u 
jednom TV Dnevniku rekao kako je čudno da uvijek požari počnu par dana prije 
proslave pobjede u Oluji i Dana domovinske zahvalnosti. Ne znam kako to naše 
TV stanice nisu izrezale prije emitiranja, valjda je odgovorni drug prespavao. Sad 
očekujem da se odmah jave naši dežurni lijevi dušobrižnici i zgroze se nad takvim 
šovinizmom i ognjištarenjem. O požarima i migrantima divaniti ćemo u jesen. 
  

12.08.2024.  

 

 

Međutim, pustimo ljetne prirodne nepogode i hajmo na ljepše teme. Na Olimpijadi 

smo uspjeli osvojiti sedam medalja. Ovako mala zemlja koja ulaže u šport manje 

od ijedne članice EU-a puna je športskih talenata koji, samo zahvaljujući svojoj 

upornosti, disciplini, predanom radu i nevjerojatnoj psihičkoj snazi postižu 

najbolje svjetske rezultate u svojim disciplinama. Naša će Vlada s izdašnom 

"sićom" nagraditi osvajatelje medalja jer ipak moramo biti štedljivi. 

Štedjeti treba osobito na onima koji nas prezentiraju diljem svijeta svojim 

uspjesima, ali zato treba dobro platiti nesposobne političare koji nas uglavnom 

sramote. Srećom su na TV-u pokazali koliko će osvajači medalja dobiti u drugim 

državama pa možemo uspoređivati. Kako bi opravdao štedljivost naše Vlade, 

predsjednik Olimpijskog odbora Zlatko Mateša odmah nas je obavijestio da 

nositelji medalja imaju kod nas pravo na mirovinu. Tako braća Valent i Martin 

Sinković mogu računati na nešto sitno više od 1100 eurića, a oni sa brončanom 

medaljom čak na nešto više od 600 eura.  

 

Vladajući ljetuju u Costabelli. Oni manje vladajući na Korčuli. Jutarnji sve zna. 

Tako zna pouzdano i da 1,8 posto građana ima na štednji 14 milijardi eura u našim 

bankama. Šteta što ne možemo saznati i tko su ti sretnici. Znači, ima se! Zato se 

Linker

https://direktno.hr/autori/zvonimir-hodak/
https://direktno.hr/autori/zvonimir-hodak/
https://direktno.hr/autori/zvonimir-hodak/
https://direktno.hr/autori/zvonimir-hodak/
https://linker.hr/
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Ljubljanska banka vraća u Lijepu našu. Vraća se, ali ne vraća lovu našim 

štedišama!  

Meteorolozi su postali zvijezde. Mogu pogoditi baš sve osim prognozu vremenu.  

 

Naježim se kad se naši ljevičari obraćaju 

Nije da smo se u ovim epskim vrućinama smrznuli, ali ja se svaki puta naježim 

kad se naši ljevičari obraćaju javnosti. Vrijedi malo citirati našeg Antu Tomića: 

"Mi Hrvati smo nažalost budale…" Da bi to potkrijepio Anti je "tribalo" dvije 

stranice Jutarnjeg s dvije velike "predsjedničke" slike. Takav medijski poguranac 

nema ni Dragan Primorac. Zbori nadalje mudro naš Ante: "Bezobrazni smo i 

neumjereni. Spasiti nas mogu jedino migranti…" Kako lijepo kaže Tomislav 

Mihanović" eto nama krova i salame". 

Dok su Engleska, Francuska, Njemačka i skandinavske zemlje na nogama zbog 

pobune domaćeg stanovništva protiv svih problema koje su im donijeli migranti, 

po našem jugo-vodniku oni jedini mogu spasiti Hrvatsku. Žučne su polemike 

Hrvateka oko migranata. Jedni se boje emigrantske najezde, a drugi misle da nema 

opasnosti od nereda kao, recimo, u Velikoj Britaniji. Zašto? Zato, tješi nas naš 

Ante, jer domaćeg življa je iz dana u dan sve manje. Tješe nas i frazom da nije 

bilo prošlog  svršenog vremena (tj. socijalizma) ne bi bilo ni djece. Netolerantni 

Englezi nisu zadovoljni činjenicom da su u deset najvećih britanskih gradova 

načelnici ili gradonačelnici muslimani. Ali kvaka 22 je u činjenici da su svi na tu 

poziciju došli demokratskim izborima. 

Nisu se morali izležavati po asfaltu k'o Tomislav Tomašević, Zdenka Raukar, 

Bora Radić… Ante nas je obavijestio i da piše novi roman. Zove se "Nada". 

Faktura, Ljevak i ostali izdavači koji su spremni "izdati" čekaju u niskom startu 

tko će ga smjeti objaviti. Zastupao sam pokojnog velikana Slobodana Novaka 

koji je u jednom trenutku bio proglašen idiotom od strane jednog splitskog  

orjunaša jer je napisao nešto pozitivno o Franji Tuđmanu. A što uopće smiješ 

pozitivno napisati ili kazati o čovjeku koji je sve legende o Jugoslaviji bacio u 

prašinu i stvorio u pobjedničkom ratu hrvatsku državu nakon stotine i stotine 

godina.  

U Hrvatskoj je trenutno na snazi teror lažnih bombi i bombastičnih laži… 

 

Histerija na djelu 

Na djelu je "historija histerije". Orjuna i ultra ljevičari "prosto ne mogu da veruju". 

U Imotskom je Marko Perković Thompson doveo 50.000 tisuća "zaslijepljenih" 

ognjištara. Istoričar Hrvoje Klasić komentira: "Sram me je!" Napokon, već je 

vrijeme za sram. Istoričar nastavlja: "Tako su pozdravljali Hitlerove sluge". Svaka 

ti dala, istoričaru! Četiri godine Domovinskog rata te i takve "Hitlerove 

sluge" živcirale su razne Klasiće s pozdravom "Za dom…". Između ostalog, 

Domovinski rat donio nam je i pobjedničku toleranciju prema takvima kao što su 

Klasić, Dragan Markovina, Ivo Goldstein, Tihomir Jakovina i ostali članovi 

zloglasnog Vijeća za suočavanje s prošlosti. Domovinski rat odnio nam je 402 
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dječja života. Današnju mladost koja živi u slobodi i miru (ta tako tragična 

činjenica za jugofile) slavi na Thompsonovom koncertu pa ih orjuna i jugofili žele 

pod svaku cijenu pretvoriti u "proustašku histeriju". 

Bravo (ili rio bravo) za profesore povijesti s Filozofskog faksa u Zagrebu! Kad se 

svake godine u svibnju deru i pjevaju partizanske pjesme u Kumrovcu, to ih ne 

zabrinjava, ali ovo u Imotskom ne mogu podnijeti. Koji dvostruki moral! Tin 

Ujević, genijalni hrvatski pjesnik, koji je 1945.g. od raznih jugofila i orjunaša 

dobio desetgodišnju zabranu pisanja, a čiji su kip u Imotskom zavili u HOS-ovu 

zastavu, napisao je u svojoj pjesmi: "U slutnji, u čežnji daljine, daljine; u srcu, u 

dahu planine, planine; malena mjesta srca moga, spomenik Brača, Imotskog…" I 

kad su si umislili kako su sve "posložili", iza ugla je iskočio Mato Franković, 

gradonačelnik Dubrovnika, i pokvario im bal vampira. 

Naša Ivanka Tome je čvrsto uvjerena kako je Matino "ustaševanje u gostima po 

receptu njegova šefa Plenkovića". Možda je žena dobila sunčanicu. Evo, što nam 

sve donose ekstremno visoke temperature. Pritajeni "ustaša" – Andrej Plenković. 

Ivanka misli da je Mate "ne znajući kako drugačije privući pažnju" pa je u 

"sigurnom okruženju braniteljske populacije u Cisti Velikoj zaurlao Bog i Hrvati 

i Za dom spremni". Bravo, Ivanka! Nije Mate gradonačelnik Šapca ili Niša, on je 

gradonačelnik Dubrovnika koji još nije srpski… Kod naših novinara uvijek ista 

priča. Neki su nemoralni, a neki imaju dvostruki moral… 

Domaćinstva kojima su zbog neplaćanja struje iskopčana, svečano su proslavila 

Noć šišmiša, tj. snalaženje u postkomunističkom mraku. 

Javio mi se i čitatelj moje kolumne iz Belog Manastira. Kaže: "Bavim se 

poljoprivredom, ali sam propao!" Kamo? "U zemlju!" 

Oscar Wilde je surovo iskren: "Neki bi ubili i najboljeg prijatelja ne bi li došli u 

priliku da mu napišu epitaf".  

 

'Službena' istina 

Često se u svojim kolumnama "očešem" o legendarne "profe" povijesti s 

Filozofskog faksa u Zagrebu. Jedan ljeviji od drugoga. NOB-e, Josip Broz Tito, 

Sutjeska i Neretva, život i djelo Mike Špiljka, ali ni slovca o strjeljanijima 

homoseksualaca i neistomišljenika u NOB-u, lažnim legendama o tobožnjim 

borcima za slobodu i o friziranju povijesti ne bi li se  dobila "podobna" katedra…  

Zaraza glorifikacije komunizma i Tita, kao nečeg što je "službena" istina, proširila 

se poput "svinjske kuge" i na druge fakultete. Što si ljevije, to su ti vrata društvenih 

fakulteta otvorenija… Čim se uhvatiš za kvaku već si unutra, u zagrljaju svojih 

istomišljenika. Na tom mitu godinama se grade karijere, pišu knjige, polažu 

doktorati… Naš Domovinski rat, naša briljantna pobjeda još uvijek za takve nisu 

niti će ikada biti "tema". Nedavno smo saznali za neuspjeli atentat na bivšeg 

američkog predsjednika Donalda Trumpa. U SAD-u već dugo pada kvaliteta 

atentatora. 

Stara garda atentatora "odradila" bi šeprtljavog Donalda u roku odmah. Ovi novi 

još uče… To je pomalo razočaralo profesoricu ustavnog prava na Pravnom faksu 

u Zagrebu Anu Horvat Vuković. Javila se naša Ana na Facebooku s dražesno 
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ženskim komentarom. Prema portalu Narod.hr Ana je pomalo tužna pa kaže: 

"Umalo. Više sreće drugi put!" Baš atentatorima ne ide! Odiozni Trump se i ovaj 

puta izvukao. Dok sam živio u SAD-u vidio sam da se popularnost njihovih 

predsjednika mjeri na jedan nimalo romantičan način - koliko je za vrijeme 

mandata otvorio novih radnih mjesta. I točka. Tu je Trump na vrhu. U prvom 

mandatu otvorio je više od šest i pol milijuna novih radnih mjesta. To mu je trebalo 

biti dosta za drugi mandat, ali onda su na scenu stupili "poštanski glasovi" za Joe 

Bidena. Ti glasovi stižu još i dan danas. Ovaj puta su ga se odlučili drugačije 

riješiti - snajperom. Na kraju, imam jedno pitanje: je li vulgarno ljevičarenje naših 

akademskih elita jeftina gluma ili ofucani modni detalj? 

Lao-Tse je mudro zaključio: "Pazite na svoje misli, one postaju riječi. Pazite na 

svoje riječi, ona postaju djela…" 

Amerikanac je na Olimpijadi preskočio motkom visinu od 6 metara i 25 cm. 

Sretnik. Kad ide iz Austrije na godišnji u Hrvatsku on može jednostavno 

preskočiti motkom k nama… 

Na pitanje kad će multikurturalnom Engleskom upravljati crni kralj, dvor bi 

diskretno mogao odgovorit: "Kad o tome odluči šah". 

 

Olimpijada je gotova 

Evo, Olimpijada je gotova. Pamtit će se po politizaciji i feminiziranosti, i to od 

početka pa do kraja. Cura sa karom mlatila je curu bez kare i osvojila zlato. 

Francuski i olimpijski genij na djelu. Primijetio je to i Alain Finkielkraut, čuveni 

francuski filozof, pa je napisao: "Francuski genij na otvaranju istakao svojim ne-

dolaskom".  

Pod parolom "domaće je domaće" evo nama naših tema. Prva "vruća" dolazi iz 

Splita. Novi trener Gennaro Gattuso ne vodi na tekmu u Zagreb Ivana Perišića. 

Stvar je jasna. Ako Talijan tu utakmicu dobije, to mu je "zlatna medalja". Ako 

izgubi, put ga vodi u bespuće. Zato, neka igraju samo pouzdani i zdravi. 

Moj nekadašnji portal na kojem sam i počeo "kolumnariti" rasplakao se nad 

tužnom sudbinom Rade Šerbedžije. Uglavnom, Radi su i otac i majka Srbi pa je 

Radi teško. Pa zar stvarno treba pisati takve jeftine pamflete? Kad je rat počeo, 

Rade je otišao na "rezervni položaj", a kad je rat završio Rade se vratio. Kad su 

agresori dobili nogom u tur Rade se vratio u "Tuđmaniju" i dobro mu ide. Zagreb, 

Rijeka, Brijuni… Radi je u Zagrebu i na Brijunima odlično. Hvala Bogu! Sad se 

čudi rezerviranosti prema njemu. 

I što sad? Ono što čudi je činjenica da se je u Domovinskom ratu aproksimativno 

desetak tisuća Srba borilo na hrvatskoj strani, a o njima nitko ne piše ni riječi niti 

se trudi da im priskrbi sve što bi im moglo zatrebati. Međutim, nedostatak 

"oduševljenja" prema Radi i njegovoj ulozi u razrušenom Vukovaru ne ide na onu 

stvar ekipi. U gori i dalje raste zelen bor… Okrenite se malo i onim Srbima koji 

su se borili i ginuli za ovu državu. Poanta čitave priče je da nije bitno odakle si 

nego kakav si… 

Ljevica ne prestaje s napadima na Thompsona: Ovakav spektakl Kekin i ekipa 

mogu samo sanjati 

https://direktno.hr/kolumne/ljevica-ne-prestaje-s-napadima-thompsona-ovakav-spektakl-kekin-i-ekipa-mogu-samo-sanjati-352326/
https://direktno.hr/kolumne/ljevica-ne-prestaje-s-napadima-thompsona-ovakav-spektakl-kekin-i-ekipa-mogu-samo-sanjati-352326/
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Davor Ivanković je medijski alkar. Pogađa u sridu. Kaže: "Neki bi sada zbog 

'Jure i Bobana' slali na Goli otok. Zato se i dalje pjeva, a "društveni higijeničari" 

ne spavaju. Zato i izgledaju tako neispavano. Skandalozno! U Imotskom su deseci 

tisuća Hrvata pjevali hrvatske pjesme na hrvatskom jeziku uz hrvatske zastave. 

Sramota! Zovite odmah Radu, Tomića, Pofuka, Rudanicu, Tomu, Bajrušija… 

Još Juga nije propala… 

Crkvenim "krugovima" vraćaju se oduzeti stambeni i poslovni "kvadrati". 

Na kraju krajeva i na početku početka, najstariji posao ipak je bio stvaranje svijeta. 

 

https://direktno.hr/kolumne/ekipi-kojoj-smeta-imotski-nije-smetao-dogadaj-

svibnju-djelu-historija-histerije-352388/  
 

 
 

DIREKTNO.HR 

Ekipi kojoj smeta Imotski nije smetao događaj u svibnju: Na djelu je 

historija histerije 

Kakve to imamo posljednjih godina kilave godišnje odmore. Sve je predvidljivo. 

Požari koje izazivaju krijesnice jer do sada nitko ne pronalazi konkretne krivce. 

Mislim one s imenom i prezimenom. Navodno požare masovno izaziva vrućina, 

gromovi i svemirci. Svako ljeto šume duž obale i zaleđa go... 

 

  

https://direktno.hr/kolumne/ekipi-kojoj-smeta-imotski-nije-smetao-dogadaj-svibnju-djelu-historija-histerije-352388/
https://direktno.hr/kolumne/ekipi-kojoj-smeta-imotski-nije-smetao-dogadaj-svibnju-djelu-historija-histerije-352388/
https://direktno.hr/kolumne/ekipi-kojoj-smeta-imotski-nije-smetao-dogadaj-svibnju-djelu-historija-histerije-352388/?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR2QKP5rcj1KHqLK9nvc3ZmcPi_ppZ-OHBtSMcy4It9Vdv-jN7vPSFYpZWw_aem_7YOmupvXng7vR4cc0Osuuw
https://direktno.hr/kolumne/ekipi-kojoj-smeta-imotski-nije-smetao-dogadaj-svibnju-djelu-historija-histerije-352388/?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR2QKP5rcj1KHqLK9nvc3ZmcPi_ppZ-OHBtSMcy4It9Vdv-jN7vPSFYpZWw_aem_7YOmupvXng7vR4cc0Osuuw
https://l.facebook.com/l.php?u=https%3A%2F%2Fdirektno.hr%2Fkolumne%2Fekipi-kojoj-smeta-imotski-nije-smetao-dogadaj-svibnju-djelu-historija-histerije-352388%2F%3Ffbclid%3DIwZXh0bgNhZW0CMTEAAR3oJRuaDG_Xg4KNV8cdoqYuqjMK36pMiDrPxXj4GazyI2Sf9PGY85VPGAs_aem_zEwpommjBTIfmiKkbUWMXg&h=AT0ioVKD_7XPUE365gmNbQaM7-V56ay2EgWLuHBx__fVpdASiBGkkAxa9VLb2OwdQD0BPHOjsyX7i8Dcp92biApkwKCxIm2kppTXcsdKrOhMPde2_ZS8IXsg8-NICc3Dsfoy&__tn__=%2CmH-R&c%5b0%5d=AT0NBq2P6pM6FKehAAxp3r0OIRutgzK7jDKHcSIDig7iZlpc1qYBBUiPRL9Fak9A5S-nB7TBZ6DV3UqVymNqox7Qa33oeyNB4-EnzaDrnlMmNi27JAS95SXWXkDXo53CwOBeSx31cL9z7gxSA7oPKzurB_iw01CM2j7DhoJhliTxszAYl-to0dU
https://l.facebook.com/l.php?u=https%3A%2F%2Fdirektno.hr%2Fkolumne%2Fekipi-kojoj-smeta-imotski-nije-smetao-dogadaj-svibnju-djelu-historija-histerije-352388%2F%3Ffbclid%3DIwZXh0bgNhZW0CMTEAAR3oJRuaDG_Xg4KNV8cdoqYuqjMK36pMiDrPxXj4GazyI2Sf9PGY85VPGAs_aem_zEwpommjBTIfmiKkbUWMXg&h=AT0ioVKD_7XPUE365gmNbQaM7-V56ay2EgWLuHBx__fVpdASiBGkkAxa9VLb2OwdQD0BPHOjsyX7i8Dcp92biApkwKCxIm2kppTXcsdKrOhMPde2_ZS8IXsg8-NICc3Dsfoy&__tn__=%2CmH-R&c%5b0%5d=AT0NBq2P6pM6FKehAAxp3r0OIRutgzK7jDKHcSIDig7iZlpc1qYBBUiPRL9Fak9A5S-nB7TBZ6DV3UqVymNqox7Qa33oeyNB4-EnzaDrnlMmNi27JAS95SXWXkDXo53CwOBeSx31cL9z7gxSA7oPKzurB_iw01CM2j7DhoJhliTxszAYl-to0dU
https://l.facebook.com/l.php?u=https%3A%2F%2Fdirektno.hr%2Fkolumne%2Fekipi-kojoj-smeta-imotski-nije-smetao-dogadaj-svibnju-djelu-historija-histerije-352388%2F%3Ffbclid%3DIwZXh0bgNhZW0CMTEAAR3oJRuaDG_Xg4KNV8cdoqYuqjMK36pMiDrPxXj4GazyI2Sf9PGY85VPGAs_aem_zEwpommjBTIfmiKkbUWMXg&h=AT0ioVKD_7XPUE365gmNbQaM7-V56ay2EgWLuHBx__fVpdASiBGkkAxa9VLb2OwdQD0BPHOjsyX7i8Dcp92biApkwKCxIm2kppTXcsdKrOhMPde2_ZS8IXsg8-NICc3Dsfoy&__tn__=%2CmH-R&c%5b0%5d=AT0NBq2P6pM6FKehAAxp3r0OIRutgzK7jDKHcSIDig7iZlpc1qYBBUiPRL9Fak9A5S-nB7TBZ6DV3UqVymNqox7Qa33oeyNB4-EnzaDrnlMmNi27JAS95SXWXkDXo53CwOBeSx31cL9z7gxSA7oPKzurB_iw01CM2j7DhoJhliTxszAYl-to0dU
https://l.facebook.com/l.php?u=https%3A%2F%2Fdirektno.hr%2Fkolumne%2Fekipi-kojoj-smeta-imotski-nije-smetao-dogadaj-svibnju-djelu-historija-histerije-352388%2F%3Ffbclid%3DIwZXh0bgNhZW0CMTEAAR3oJRuaDG_Xg4KNV8cdoqYuqjMK36pMiDrPxXj4GazyI2Sf9PGY85VPGAs_aem_zEwpommjBTIfmiKkbUWMXg&h=AT0ioVKD_7XPUE365gmNbQaM7-V56ay2EgWLuHBx__fVpdASiBGkkAxa9VLb2OwdQD0BPHOjsyX7i8Dcp92biApkwKCxIm2kppTXcsdKrOhMPde2_ZS8IXsg8-NICc3Dsfoy&__tn__=%2CmH-R&c%5b0%5d=AT0NBq2P6pM6FKehAAxp3r0OIRutgzK7jDKHcSIDig7iZlpc1qYBBUiPRL9Fak9A5S-nB7TBZ6DV3UqVymNqox7Qa33oeyNB4-EnzaDrnlMmNi27JAS95SXWXkDXo53CwOBeSx31cL9z7gxSA7oPKzurB_iw01CM2j7DhoJhliTxszAYl-to0dU
https://l.facebook.com/l.php?u=https%3A%2F%2Fdirektno.hr%2Fkolumne%2Fekipi-kojoj-smeta-imotski-nije-smetao-dogadaj-svibnju-djelu-historija-histerije-352388%2F%3Ffbclid%3DIwZXh0bgNhZW0CMTEAAR3oJRuaDG_Xg4KNV8cdoqYuqjMK36pMiDrPxXj4GazyI2Sf9PGY85VPGAs_aem_zEwpommjBTIfmiKkbUWMXg&h=AT0ioVKD_7XPUE365gmNbQaM7-V56ay2EgWLuHBx__fVpdASiBGkkAxa9VLb2OwdQD0BPHOjsyX7i8Dcp92biApkwKCxIm2kppTXcsdKrOhMPde2_ZS8IXsg8-NICc3Dsfoy&__tn__=%2CmH-R&c%5b0%5d=AT0NBq2P6pM6FKehAAxp3r0OIRutgzK7jDKHcSIDig7iZlpc1qYBBUiPRL9Fak9A5S-nB7TBZ6DV3UqVymNqox7Qa33oeyNB4-EnzaDrnlMmNi27JAS95SXWXkDXo53CwOBeSx31cL9z7gxSA7oPKzurB_iw01CM2j7DhoJhliTxszAYl-to0dU
https://l.facebook.com/l.php?u=https%3A%2F%2Fdirektno.hr%2Fkolumne%2Fekipi-kojoj-smeta-imotski-nije-smetao-dogadaj-svibnju-djelu-historija-histerije-352388%2F%3Ffbclid%3DIwZXh0bgNhZW0CMTEAAR3oJRuaDG_Xg4KNV8cdoqYuqjMK36pMiDrPxXj4GazyI2Sf9PGY85VPGAs_aem_zEwpommjBTIfmiKkbUWMXg&h=AT0ioVKD_7XPUE365gmNbQaM7-V56ay2EgWLuHBx__fVpdASiBGkkAxa9VLb2OwdQD0BPHOjsyX7i8Dcp92biApkwKCxIm2kppTXcsdKrOhMPde2_ZS8IXsg8-NICc3Dsfoy&__tn__=%2CmH-R&c%5b0%5d=AT0NBq2P6pM6FKehAAxp3r0OIRutgzK7jDKHcSIDig7iZlpc1qYBBUiPRL9Fak9A5S-nB7TBZ6DV3UqVymNqox7Qa33oeyNB4-EnzaDrnlMmNi27JAS95SXWXkDXo53CwOBeSx31cL9z7gxSA7oPKzurB_iw01CM2j7DhoJhliTxszAYl-to0dU
https://l.facebook.com/l.php?u=https%3A%2F%2Fdirektno.hr%2Fkolumne%2Fekipi-kojoj-smeta-imotski-nije-smetao-dogadaj-svibnju-djelu-historija-histerije-352388%2F%3Ffbclid%3DIwZXh0bgNhZW0CMTEAAR3oJRuaDG_Xg4KNV8cdoqYuqjMK36pMiDrPxXj4GazyI2Sf9PGY85VPGAs_aem_zEwpommjBTIfmiKkbUWMXg&h=AT0ioVKD_7XPUE365gmNbQaM7-V56ay2EgWLuHBx__fVpdASiBGkkAxa9VLb2OwdQD0BPHOjsyX7i8Dcp92biApkwKCxIm2kppTXcsdKrOhMPde2_ZS8IXsg8-NICc3Dsfoy&__tn__=%2CmH-R&c%5b0%5d=AT0NBq2P6pM6FKehAAxp3r0OIRutgzK7jDKHcSIDig7iZlpc1qYBBUiPRL9Fak9A5S-nB7TBZ6DV3UqVymNqox7Qa33oeyNB4-EnzaDrnlMmNi27JAS95SXWXkDXo53CwOBeSx31cL9z7gxSA7oPKzurB_iw01CM2j7DhoJhliTxszAYl-to0dU
https://l.facebook.com/l.php?u=https%3A%2F%2Fdirektno.hr%2Fkolumne%2Fekipi-kojoj-smeta-imotski-nije-smetao-dogadaj-svibnju-djelu-historija-histerije-352388%2F%3Ffbclid%3DIwZXh0bgNhZW0CMTEAAR3oJRuaDG_Xg4KNV8cdoqYuqjMK36pMiDrPxXj4GazyI2Sf9PGY85VPGAs_aem_zEwpommjBTIfmiKkbUWMXg&h=AT0ioVKD_7XPUE365gmNbQaM7-V56ay2EgWLuHBx__fVpdASiBGkkAxa9VLb2OwdQD0BPHOjsyX7i8Dcp92biApkwKCxIm2kppTXcsdKrOhMPde2_ZS8IXsg8-NICc3Dsfoy&__tn__=%2CmH-R&c%5b0%5d=AT0NBq2P6pM6FKehAAxp3r0OIRutgzK7jDKHcSIDig7iZlpc1qYBBUiPRL9Fak9A5S-nB7TBZ6DV3UqVymNqox7Qa33oeyNB4-EnzaDrnlMmNi27JAS95SXWXkDXo53CwOBeSx31cL9z7gxSA7oPKzurB_iw01CM2j7DhoJhliTxszAYl-to0dU
https://direktno.hr/kolumne/ekipi-kojoj-smeta-imotski-nije-smetao-dogadaj-svibnju-djelu-historija-histerije-352388/?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR2QKP5rcj1KHqLK9nvc3ZmcPi_ppZ-OHBtSMcy4It9Vdv-jN7vPSFYpZWw_aem_7YOmupvXng7vR4cc0Osuuw
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PREDSTAVLJANJE KNJIGE HAZU I TUĐMANOVA 

BISTA / NAPADAJU TUĐMANA – DA UMREŠ OD 

SMIJEHA, 2. 
 

14. kolovoza u 09:01  ·  

 

Zahvaljujem se svima vama koji ste došli na drugu večer Lita u Tisnom 2024. koje 

već godinama organizira naš domaćin don Lazar Čibarić. Ipak danas s pravom on 

zaslužuje posebnu zahvalnost jer predstavljamo knjigu HAZU I TUĐMANOVA 

BISTA / NAPADAJU TUĐMANA – DA UMREŠ OD SMIJEHA, 2. koja je 

tiskana zbog njegove želje da na ovogodišnjem Litu u Tisnom predstavimo i  ovu 

moju knjigu o Utemeljitelju RH Franju Tuđmanu. Naime prva kojoj je naslov bio 

podnaslov ove dana je na internetu: 

J. Pečarić, Napadaju Tuđmana – Da umreš od smijeha / HAZU i Tuđmanova bista, 

dragovoljac.com, 2024.: 

https://www.dragovoljac.com/images/minifp/AndricHAZU.pdf  

Obje knjige su o 'istoričaru' koji je kada je postao ravnatelj HIP-a u Slavonskom 

Brodu 2011. godine uklonio bistu Utemeljitelja RH doktora povijesnih znanosti 

Franje Tuđmana. I takav 'istoričar' predložen je od Prvog razreda Akademije za 

akademika! 

Zato je prirodno bilo da predstavljač takve knjige bude dr. sc. Josip Stjepandić, 

koji je predsjednik HAZUDD-a pa veliko HVALA i njemu. 

Želju don Lazara kao da je jučer u svojoj kolumni pojasnio veliki hrvatski 

kolumnist i moj koautor Zvonimir Hodak: 

„Zastupao sam pokojnog velikana Slobodana Novaka koji je u jednom trenutku 

bio proglašen idiotom od strane jednog splitskog  orjunaša jer je napisao nešto 

pozitivno o Franji Tuđmanu. A što uopće smiješ pozitivno napisati ili kazati o 

čovjeku koji je sve legende o Jugoslaviji bacio u prašinu i stvorio u pobjedničkom 

ratu hrvatsku državu nakon stotine i stotine godina.“ 

https://direktno.hr/kolumne/ekipi-kojoj-smeta-imotski-nije-smetao-dogadaj-

svibnju-djelu-historija-histerije-352388/  

Na što misli Hodak kad spominje splitskog orjunaša možete vidjeti i u mojoj 

knjizi: 

J. Pečarić, Akademik Slobodan Novak, Portal dragovoljac.com, 2021.: 

http://www.dragovoljac.com/images/minifp/novak.pdf  

Jučer sam saznao i kako je jedan hrvatski povjesničar i suradnik Utemeljitelju RH 

reagirao na knjigu koju danas predstavljamo. O tome mi javlja jedan njegov 

kolega: 

Kad sam pričao s njim o Tvojoj knjizi o Bisti, bio je jako zadovoljan. Rekao je: 

'Pečarić je poklopio Andrića i pojeo ga'."  

Govorio je o bliskom Tuđmanovom suradniku koji mi je prije 12 godina 

komentirao i Goldsteinov neizbor u HAZU: 

 

https://www.facebook.com/permalink.php?story_fbid=pfbid02yQai7PYRpLqMZ724CLq71r66QYMdsgS86xrii7hSJWuaTVeeU9w2SGZBkR4spZMhl&id=61560776141733&__cft__%5b0%5d=AZWWa-NVXKXhXYGxgpsuzf9ORI5ohEeavKMS4x0ABbCLVrwfXsocJBhQvaUHD2ZSCzxHjz4miMhp96n5R8teJE0qaVtikFNiShcnIR7dJGZrvLL9orSkUOYR_Nnh9Jhza--Je2R4m2VVwwh0t8B-gxd_ACIO8feYF6G_C7V42sowmQ&__tn__=%2CO%2CP-R
https://www.dragovoljac.com/images/minifp/AndricHAZU.pdf
https://direktno.hr/kolumne/ekipi-kojoj-smeta-imotski-nije-smetao-dogadaj-svibnju-djelu-historija-histerije-352388/
https://direktno.hr/kolumne/ekipi-kojoj-smeta-imotski-nije-smetao-dogadaj-svibnju-djelu-historija-histerije-352388/
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"Prijatelju, jest da je tužno i ružno ali priznajem nisam se već danima tako zdušno 

nasmijao. Izvrstan i drag jesi, no ti si vraški duhovit. Braniti prvu crtu znanosti u 

nas – HAZU iskričavom duhovitošću to može samo akademik J. Pečarić i još k 

tome čovjek je iz havlije matematike. Poznat mi je "znanstveni" opus našeg Ive. 

Dakle, nije mi nepoznato što je napisao i što su drugi o njegovim "istraživanjima" 

napisali. Međutim, godinama u našim staleškim krugovima govori se: svaki 

fakultet i znanstveni institut ima svoga redikula, bar jednoga. Naš je bio i ostao 

Ivo Goldstein. Najprije u tom kontekstu mogu shvatiti njegovu želju da uđe pod 

krov naše nacionalne palače znanosti i umjetnosti. Njegovi zagovornici i rijetki 

defenzori pripadaju odreda skupini naših redikula. Od vremena do vremena oni 

postaju glasniji. Na pomolu je, čini se, nova koalicija – Akademija redikula". 

 

To sam više puta objavio i ne vjerujem da akademici iz Prvog razreda Akademije 

nisu znali da je taj njihov prijedlog od prije 12 godina ovako opisan. A podsjećam 

vas da se taj njihov kandidat potrudio sam da opravda mišljenje o sebi kao redikulu 

pa je po jednom od više sličnih 'otkrića' danas i poznat kao IVO DROBILICA, 

dok je ovogodišnjeg kandidata veliki hrvatski kipar akademik Kuzma Kovačić 

nazvao POVJESNIČAR – UKLANJATELJ. 

A da ima više redikula tj. hrvatskih 'istoročara' možete pročitati u skoro svakoj 

Hodakovoj kolumni, što lako možete provjeriti i u mojoj knjizi o njemu  

J. Pečarić, Zvonimir Hodak, dragovoljac.com, 2022.: 

 http://www.dragovoljac.com/images/minifp/HODAK.pdf, 

 pa i u ovoj jučerašnjoj kolumni: 

 

„Histerija na djelu 

Na djelu je "historija histerije". Orjuna i ultra ljevičari "prosto ne mogu da veruju". 

U Imotskom je Marko Perković Thompson doveo 50.000 tisuća "zaslijepljenih" 

ognjištara. Istoričar Hrvoje Klasić komentira: "Sram me je!" Napokon, već je 

vrijeme za sram. Istoričar nastavlja: "Tako su pozdravljali Hitlerove sluge". Svaka 

ti dala, istoričaru! Četiri godine Domovinskog rata te i takve "Hitlerove sluge" 

živcirale su razne Klasiće s pozdravom "Za dom…". Između ostalog, Domovinski 

rat donio nam je i pobjedničku toleranciju prema takvima kao što su Klasić, 

Dragan Markovina, Ivo Goldstein, Tihomir Jakovina i ostali članovi 

zloglasnog Vijeća za suočavanje s prošlosti. Domovinski rat odnio nam je 402 

dječja života. Današnju mladost koja živi u slobodi i miru (ta tako tragična 

činjenica za jugofile) slavi na Thompsonovom koncertu pa ih orjuna i jugofili žele 

pod svaku cijenu pretvoriti u "proustašku histeriju". 

Bravo (ili rio bravo) za profesore povijesti s Filozofskog faksa u Zagrebu! Kad se 

svake godine u svibnju deru i pjevaju partizanske pjesme u Kumrovcu, to ih ne 

zabrinjava, ali ovo u Imotskom ne mogu podnijeti. Koji dvostruki moral! Tin 

Ujević, genijalni hrvatski pjesnik, koji je 1945.g. od raznih jugofila i orjunaša 

dobio desetgodišnju zabranu pisanja, a čiji su kip u Imotskom zavili u HOS-ovu 

zastavu, napisao je u svojoj pjesmi: "U slutnji, u čežnji daljine, daljine; u srcu, u 

dahu planine, planine; malena mjesta srca moga, spomenik Brača, Imotskog…" I 

http://www.dragovoljac.com/images/minifp/HODAK.pdf
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kad su si umislili kako su sve "posložili", iza ugla je iskočio Mato Franković, 

gradonačelnik Dubrovnika, i pokvario im bal vampira.“ 

 

A koliko je vladajućima važno da u Akademiji dobiju snažnu grupu 'istoričara' 

pokazalo je i prvo predstavljanje ove knjige – ono u Zagrebu kada su knjigu 

predstavili književnik, kolumnist i najmlađi osnivač HDZ-a Mate Kovačević i prvi 

hrvatski državni tužitelj odvjetnik Željko Olujić.  

Naime na kraju se iz publike javio akademik Ivica Kostović iz prvog reda i rekao: 

 

„Još nikad nitko nije, od kad sam ja u Akademiji, dakle od 2006,, prošao za 

akademika koji nije prošao tajno glasovanje u Razredu. Onda to ide na skupštinu, 

Znači, natječu se ljudi iz vani, predlažu ih sveučilišta ali ne prolaze. Svega 4 

čovjeka, svega 4 kandidata od kad sam ja od 2006, nisu prošla na Skupštini. 

Dvojica protiv čijih izbora se suprotstavio neki akademik. To su Goldstein i 

Andrić. Znači dostignuće akademika Pečarića je nešto što je gotovo nevjerojatno. 

Kad te predloži razred automatski prođeš skupštinu. To je uglavnom tako, svi 

akademici tako prođu. A on je argumentima uspio jednostavno poljuljati tu 

Akademiju što daje neku nadu da ipak ta Akademija ima nešto hrvatskog u sebi. 

Da je HAZU a ne SAZU. 

Na žalost, jer se srame predsjednika Tuđmana kao akademika, jednostavno ga se 

srame. Valjda sada se i srame što su ga uopće onda izabrali. Mislim, sad ne bi 

prošao jel' tako?  

Evo, zato bi ja pohvalio akademika Pečarića. Ostvario je  nešto što je gotovo 

neizvedivo. Da srušiš nekoga koga je razred predložio tj. tvrdio da zaslužuje biti 

akademik. Znači čestitam mu na tome.  

Zapravo ja ne idem inače na promocije knjiga, a kad su o Tuđmanu onda sam u 

zadnjem redu, ali ovdje sam došao baš da se vidi da u Akademiji ima ljudi koji 

vole Hrvatsku državu.“ 

 

Da, sigurno ima u HAZU koji tako misle o Utemeljitelju RH zato sam im u svom 

govoru, koji je dan i u ovoj knjizi. naglasio i objasnio zašto je Tuđman kao 

znanstvenik iznad svih nas u Akademiji. Nitko se nije javio da pobije takvu 

tvrdnju. Očito su ipak razumjeli da bi time pokazali da su oni 'zalutali' u HAZU, 

a ne Utemeljitelj RH akademik Franjo Tuđman. 

 

A ovo je doista knjiga o tome kako sam uspio dva puta u Akademiji napraviti 

nešto što je po akademiku Kostoviću nešto što je gotovo nevjerojatno odnosno 

gotovo neizvedivo.  

 

A akademik Kostović je, uzgred budi rečeno, jedan od hrvatskih znanstvenika koji 

spada po Sveučilištu u Stanfordu među 2% najutjecajnijih znanstvenika u svijetu. 

 

Meni je puno toga reklo reagiranje mojih predstavljača na ove tvrdnje akademika 

Kostovića tj. njihovi komentari. Tada sam shvatio zašto mnogi u RH nisu ni 
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razumjeli da je svojedobni neuspjeli izbor dr. sc. Iva Goldsteina, danas poznatog 

Iva Drobilice, bio u to vrijeme i prvi veliki neuspjeh tadašnjih vlasti kada su 

predsjednici i države i vlade bili iz SDP-a . iz stranke koje je svojedobno 

napuštanjem Hrvatskog Državnog Sabora pokazala kako nisu željeli državu 

hrvatskog naroda.  

A danas je to još i teže jer takvi nisu samo u SDP-u. 

HVALA.  

 

Josip Pečarić 

 

https://www.dragovoljac.com/index.php/razno/40377-predstavljanje-knjige-

hazu-i-tudmanova-bista-napadaju-tudmana-da-umres-od-smijeha-2  

https://bezcenzure.hr/vlad/predstavljanje-knjige-hazu-i-tudmanova-bista-

napadaju-tudmana-da-umres-od-smijeha-2/  

https://hrvatskonebo.org/2024/08/14/predstavljanje-knjige-hazu-i-tudmanova-

bista-napadaju-tudmana-da-umres-od-smijeha-2/  
 

 
 
  

https://www.dragovoljac.com/index.php/razno/40377-predstavljanje-knjige-hazu-i-tudmanova-bista-napadaju-tudmana-da-umres-od-smijeha-2
https://www.dragovoljac.com/index.php/razno/40377-predstavljanje-knjige-hazu-i-tudmanova-bista-napadaju-tudmana-da-umres-od-smijeha-2
https://bezcenzure.hr/vlad/predstavljanje-knjige-hazu-i-tudmanova-bista-napadaju-tudmana-da-umres-od-smijeha-2/
https://bezcenzure.hr/vlad/predstavljanje-knjige-hazu-i-tudmanova-bista-napadaju-tudmana-da-umres-od-smijeha-2/
https://hrvatskonebo.org/2024/08/14/predstavljanje-knjige-hazu-i-tudmanova-bista-napadaju-tudmana-da-umres-od-smijeha-2/
https://hrvatskonebo.org/2024/08/14/predstavljanje-knjige-hazu-i-tudmanova-bista-napadaju-tudmana-da-umres-od-smijeha-2/
https://www.facebook.com/photo/?fbid=122123999954359204&set=a.122104549610359204&__cft__%5b0%5d=AZWWa-NVXKXhXYGxgpsuzf9ORI5ohEeavKMS4x0ABbCLVrwfXsocJBhQvaUHD2ZSCzxHjz4miMhp96n5R8teJE0qaVtikFNiShcnIR7dJGZrvLL9orSkUOYR_Nnh9Jhza--Je2R4m2VVwwh0t8B-gxd_ACIO8feYF6G_C7V42sowmQ&__tn__=EH-R
https://www.facebook.com/photo/?fbid=122123999954359204&set=a.122104549610359204&__cft__%5b0%5d=AZWWa-NVXKXhXYGxgpsuzf9ORI5ohEeavKMS4x0ABbCLVrwfXsocJBhQvaUHD2ZSCzxHjz4miMhp96n5R8teJE0qaVtikFNiShcnIR7dJGZrvLL9orSkUOYR_Nnh9Jhza--Je2R4m2VVwwh0t8B-gxd_ACIO8feYF6G_C7V42sowmQ&__tn__=EH-R
https://www.facebook.com/photo/?fbid=122123999954359204&set=a.122104549610359204&__cft__%5b0%5d=AZWWa-NVXKXhXYGxgpsuzf9ORI5ohEeavKMS4x0ABbCLVrwfXsocJBhQvaUHD2ZSCzxHjz4miMhp96n5R8teJE0qaVtikFNiShcnIR7dJGZrvLL9orSkUOYR_Nnh9Jhza--Je2R4m2VVwwh0t8B-gxd_ACIO8feYF6G_C7V42sowmQ&__tn__=EH-R
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PRIČA O DVIJE HRVATSKE 

 
Priča o dvije Hrvatske se nastavlja. Protagonisti su Roby Bajruši, Viktor 

Vresnik, Ivica Ivanišević, Ivanka Toma… i da ih ne nabrajam uzalud. Bajruši 

"prosto ne može da veruje" pa piše: "Reakcije predsjedničkih kandidata na 

skandalozne događaje u Imotskom pokazuje koliko su nevjerodostojni". Roby je 

s pravom zabrinut. Ne samo u Imotskom nego koji dan kasnije "skandal" se 

ponovio s 50 tisuća mladih i u Dugopolju. Mladi se vesele, vole Thompsona i 

njegove pjesme, pjevaju "Čavoglave", "Lijepa li si" itd. Gdje se god Marko 

Perković Thompson pojavi tamo se "slučajno" nađu ljevičarski moralni 

higijeničari koji odmah uoče kako se na takvim skupovima urla za dom i pjevaju 

"ustaške" budnice. Dakle, na sceni je klasična podjela na dvije Hrvatske. Jednu 

koja je pobjedonosno izašla iz Bljeska i Oluje, čija mladost danas uživa u slobodi 

i pjeva bez dlake na jeziku pjesme koje im se sviđaju, neke čak i protestno jer ih 

higijeničari zabranjuju. S druge strane postoji i onaj mračni jugo-nostalgični dio 

Hrvatske koji stalno čeka "iza ugla". 

Oni su nervozni, ljuti, frustrirani jer narod ne slijedi njihove "napredne" ideje.  I 

po ovim nesnosnim vrućinama, Bajruši se krsti (valjda s tri prsta) dok gleda na 

TV izvješća s koncerata Thompsona u Imotskom i Dugopolju. Meta njegovih 

napada i zgražanja je čak i Zoran Milanović. Koketira s desnicom, hvali 

Domovinski pokret, vratio ratna odličja Branimiru Glavašu (ona koja mu je 

oduzeo Ivo Josipović). Imamo, dakle, dvije Hrvatske. Onu narodnu, proizašlu iz 

Domovinskog rata i onu jugo-nostalgičarsku, orjunašku, koja kontrolira medijski 

prostor, koja tuguje za Titom, Špiljkom, Milkom Planinc, Miljenkom Smojom 

i cmizdri za "onim divnim  prošlim vremenima". 

Roby Bajruši dugo i dosadno piše, ali i dugo pamti. Napose mu diže tlak 

Pantovčak i Milanović. On je, zamislite, odlikovao ratne gardijske brigade HVO-

a. Odlikovao je nesretni Zoran i Zlatana Miju Jelića, nekadašnjeg zapovjednika 

MUP-a Herceg Bosne. Još bi se nekako progutalo da je odlikovan neki Mujo Jelić, 

ali Mijo… Roby se očešao i o Mariju Selak Raspudić. Razlog tomu je za sada 

nepoznat. Znate ono staru, kad izgubiš etiku, etiketiraš. Hrvoje Dečak nas 

podsjeća na jednu staru austrijsku poslovicu. Ona kaže da se ljudi ne trebaju 

previše brinuti jer će i onako biti kako Bog hoće. Potpisujem. 

Što se tiče ovih epskih vrućina dobro je kad nevrijeme dođe na vrijeme… Hoće li 

napokon pasti malo kiše ovdje na Braču? 

 

FOTO: HINA/Ured predsjednika RH/Tomislav Bušljeta 

'Jugoslavija živi u cijeloj Istri' 

Na ovoj paklenoj vrućini koja ne prestaje napušta me inspiracija za pisanje. I kad 

odeš na tzv. "službeni put" pa se javiš "najdražoj" doma s "hard worka" s 

ljubavnicom, moraš biti inspiriran, a kamoli kad pišeš kolumnu. Valjda zato po 

ovim vrućinama sjedim tu na Bolu i nikamo ne mrdam. U hvatanju inspiracije 

ponekad mi pomognu frendovi koje imam na fejsu. Moj "zid" na fejsu je uvijek 
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za sve pa tako i "za dom spreman". Naravno, i ja, kad nisam nespreman! Dikan 

mi šalje post uz komentar: "Ovako izgleda sramotan put komunističke hobotnice 

koja ne pušta ovu našu jadnu zemlju iz sada već neizdržljivog zagrljaja!". Tekst 

koji mi je poslao glasi: "Šeta Puležan na Vidikovcu i naiđe na tipa koji ide na 

Thompsonov koncert u Galižani. Tip ga pita: 'Stari kako da dođem od Vidikovca 

do Galižane?'. 'Hmm… nije jednostavno. Odeš po Omladinskoj ulici, prođeš kraj 

Pionirskog doma, spustiš se kraj doma JNA, skreneš lijevo i prođeš kraj O.Š. Moša 

Pijade, uđeš u Prvomajsku ulicu, izađeš na Obalu Maršala Tita, prođeš kraj Titova 

Parka, izađeš na Trg AVNOJ-a, tada nemoj desno jer ti je tamo ulica 43. Istarske 

divizije, nego idi lijevo na Partizanski put… Tamo ti je Thompson…".  

Taj tekst prvi je prokomentirao Mattie Znoara: "Kad su ubili i protjerali Talijane, 

nakon 45-te, koji također nisu bili cvijeće, ali ne svi, dovukli su srpsko 

stanovništvo iz Srbije i BiH, uglavnom bivše četnike, tada su partizani nešto 

popunili s Bošnjacima zbog rudnika, a danas bi te ulice bolje bilo preimenovati u 

'četničke". Javio se i Ivan Majić: "Pa da, Jugoslavija živi u cijeloj Istri, a Pula je 

predvodnik". Nakon ovakvih reakcija čak bi i "mali Ivica" prestao zapitkivati 

zašto Thompson ne smije doći pjevati u Puli. 

Jedna moderna za tihe i samozatajne muževe: "Ako vas žena tretira k'o psa, kupite 

joj ga. Udvoje će vam biti lakše…". 

Sjećam se kako je svojedobno dužnosnik Ante Jelavi u BiH bio okrivljen za dvije 

inkriminacije. Prvu, da je sudjelovao u stvaranju HVO-a, čime je ugrozio 

teritorijalni integritet BiH, i drugu, da je sudjelovao u ukidanju HVO-a, čime je 

također ugrozio integritet BiH. Valjda je tužiteljstvo BiH zatražilo odmah i da 

kaznu izdržava istodobno u dva zatvora… 

Razočaran aktualnom vlašću i njenim neispunjenim obećanima, saborski 

zastupnik "Vlastimir" zatražio promjenu imena u "Oporbimir”" 

Europski dan borbe protiv onečišćenja  okoline u centru Zagreba obilježen je bez 

automobila pa su odgovornost za gaženje pješaka preuzeli biciklisti. 

 

Iz današnje kolumne Zvonimira Hodaka: 

https://direktno.hr/kolumne/skandal-se-ponovio-samo-nekoliko-dana-kasnije-

moralni-higijenicari-cekali-su-iza-ugla-352788/  

 
 

https://direktno.hr/kolumne/skandal-se-ponovio-samo-nekoliko-dana-kasnije-moralni-higijenicari-cekali-su-iza-ugla-352788/
https://direktno.hr/kolumne/skandal-se-ponovio-samo-nekoliko-dana-kasnije-moralni-higijenicari-cekali-su-iza-ugla-352788/
https://www.facebook.com/photo/?fbid=122125315616359204&set=a.122104549610359204&__cft__%5b0%5d=AZXng4JdpZvgYa1iuydtad6tocqjnezQoVCgFgO6ZpphIipnh_MQ8y0pH4YTtXdgg18r1NE_H1tbznsdvoUT4-J0c9Bu7wJL8NQ-hVtk28ak36dWQ0OBo9E_KMVBGXC4lBv7-tfV2YsxjaPT7h-1qIop05MzkWd73mCCgbl_k5WC6g&__tn__=EH-R
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https://www.facebook.com/photo/?fbid=122125315616359204&set=a.122104549610359204&__cft__%5b0%5d=AZXng4JdpZvgYa1iuydtad6tocqjnezQoVCgFgO6ZpphIipnh_MQ8y0pH4YTtXdgg18r1NE_H1tbznsdvoUT4-J0c9Bu7wJL8NQ-hVtk28ak36dWQ0OBo9E_KMVBGXC4lBv7-tfV2YsxjaPT7h-1qIop05MzkWd73mCCgbl_k5WC6g&__tn__=EH-R
https://www.facebook.com/photo/?fbid=122125315616359204&set=a.122104549610359204&__cft__%5b0%5d=AZXng4JdpZvgYa1iuydtad6tocqjnezQoVCgFgO6ZpphIipnh_MQ8y0pH4YTtXdgg18r1NE_H1tbznsdvoUT4-J0c9Bu7wJL8NQ-hVtk28ak36dWQ0OBo9E_KMVBGXC4lBv7-tfV2YsxjaPT7h-1qIop05MzkWd73mCCgbl_k5WC6g&__tn__=EH-R
https://www.facebook.com/photo/?fbid=122125315616359204&set=a.122104549610359204&__cft__%5b0%5d=AZXng4JdpZvgYa1iuydtad6tocqjnezQoVCgFgO6ZpphIipnh_MQ8y0pH4YTtXdgg18r1NE_H1tbznsdvoUT4-J0c9Bu7wJL8NQ-hVtk28ak36dWQ0OBo9E_KMVBGXC4lBv7-tfV2YsxjaPT7h-1qIop05MzkWd73mCCgbl_k5WC6g&__tn__=EH-R
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REFERENDUM O ZDS JE 2015. PREDLAGAO 

NADBISKUP ŽELIMIR PULJIĆ, PREDSJEDNIK HBK 
 
26. kolovoza  2024. 

 
O prijedlogu nadbiskupa Puljića o referendumu postoji cijeli niz tekstova u knjizi: 

J. Pečarić. Dva pisma koja su skinula maske / Na hrvatsku šutnju nismo spremni!, 

Zagreb, 2015. pp.406. 

Evo jednog: 

PISMO VEČERNJEM LISTU 

VEČERNJAKOVO GLORIFICIRANJE NDH ILI SAMO SLUGANSTVO 

VELIKOSRPSKOJ POLITICI? 

Nazvao me jedan prijatelj i reče mi kako me je Večernji list proglasio osobom 

tjedna. Bilo mi je čudno jer je taj list toliko neozbiljan jer nije dao ni kao kratku 

vijest o prošlogodišnjoj međunarodnoj konferenciji u Trogiru održanoj u povodu 

mojih tisuću znanstvenih radova u matematičkim časopisima. (Napominjem da o 

konferenciji u Trogiru nisu obavijestili svoje čitatelje ni Slobodna Dalmacija ni 

Jutarnji list.) Naime, toliko radova je u povijesti objavilo samo nekoliko 

matematičara, a u RH tisuću znanstvenih radova u znanstvenim časopisima nema 

niti jedan znanstvenik: 

http://kamenjar.com/matematika-konferencija/  

Zato nisam ni kupio te nekada ugledne hrvatske novine. 

Međutim, drugi prijatelj mi je poslao e-mail: 

Ma, vidi ti ovoga kretena! Izgleda da je zavladala kolektivna histerija. A meni se 

čini da tu ima elemenata za jednu dobru tužbu i protiv novinara i protiv 

Večernjaka. 

http://www.vecernji.hr/.../ustasluk-akademika-josipa...  

Naravno, kada sam već dobio i link otvorio sam ga. Iz naslova i podnaslova vidio 

sam zašto je prijatelj govorio o kretenu (nitko inteligentan ne bi časne hrvatske 

biskupe povezao s ustašlukom): 

Ustašluk akademika Josipa Pečarića šokirao javnost 

Inicijativu su podržali i sisački biskup Vlado Košić te pomoćni biskup zagrebački 

Valentin Pozaić 

Autor: 

Marko Špoljar 

Akademik Josip Pečarić, frontmen anticivilizacijske, sramotne i, ne manje važno, 

protuhrvatske inicijative da ustaški poklič "za dom spremni" postane službeni 

pozdrav koji bi se koristio u Hrvatskoj vojsci, šokirao je političare, povjesničare, 

stručnu i opću javnost. 

Šokirao je i predsjednicu Kolindu Grabar-Kitarović i pretendenta na premijersko 

mjesto Tomislava Karamarka, na čije je adrese poslao peticiju. Oboje su 

ekspresno Pečariću kazali kako stoje stvari u Republici Hrvatskoj. 

Da sramota za Hrvatsku akademiju znanosti i umjetnosti bude veća, pobrinuli su 

se vodeći ljudi te institucije jer nisu osudili postupak svoga člana. Međutim, 

https://www.facebook.com/permalink.php?story_fbid=pfbid02Wh2VusmMGyWzb8a7m7yYnMiKcACbVm7Pu4X6J1ecRAqwCHGXEM4axAjT1MDqe1Exl&id=61560776141733&__cft__%5b0%5d=AZV7bw7B7lYgjVHBgrFiwlc5w5dId4bua04PSaIzRTgXSYYteCD2X5mXmHc-VwaVACxznDX221ezY67B6bUL72Em95PJ3BaqXlyU4gYr87XYDzMapELiwzM65iSzJI1g7Qc0y747-_yt5mcdkC8JOab94L5bwx5mxoIV5kod4a5uVQ&__tn__=%2CO%2CP-R
http://kamenjar.com/matematika-konferencija/?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTAAAR1rqSVRBiisYH9XkZLr33lNEscip_iCCWuS-rqdKqNGDeowT4fqQv9tDVI_aem_XhrLZrPHr64_8u4gsXFl7A
http://www.vecernji.hr/hrvatska/ustasluk-akademika-josipa-pecarica-sokirao-javnost-1021765?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTAAAR3PslxVG5AfGRxg8CGBoOAlf11vA1nLQ3FMYfF5U8Oms9LeQtdfIyNTLdA_aem_WcufH8cT-gvELEs40QJSgQ
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razloga za sram imaju i čelnici Katoličke crkve u Hrvatskoj jer su tu inicijativu 

podržali i sisački biskup Vlado Košić te pomoćni biskup zagrebački Valentin 

Pozaić. 

Utuživo jest jer je to inicijativa Mladog Jastreba. Jasno je da su (po onom Laž je 

najviše pomogla Srbima u njihovoj povijest) morali slagati jer je doista smiješno 

tvrditi da je inicijativa hrvatske legende protuhrvatska. Uostalom naše Pismo, koje 

je već potpisalo preko 4000 ljudi, potpisali su i generali Ljubo Ćesić Rojs i 

Marinko Krešić.  

Kako je Večernjak objavio i mišljenje akademika Ivana Aralice koji im je objasnio 

kako ZDS nije ustaški pozdrav već je to Za Poglavnika i Dom spremni, neobično 

je da oni i dalje tvrde da se radi o ustaškom pozdravu. 

Međutim poznato je da su Srbi uvijek tvrdili da su hrvatski branitelji zapravo 

ustaše. Čak su i za državu koja je obranjena nakon što su branitelji slomili 

fašističku velikosrpsku agresiju nazivali/nazivaju ustaškom državom. Kako su 

naši branitelji i u Domovinskom ratu koristili poklik ZDS, a naše pismo je 

napisano u obrani Thompsona i njegove Bojne Čavoglave (svi znamo koliko je 

veliku ulogu odigrala „Bojna Čavoglave“ u Domovinskom ratu), očito je da su u 

Večernjem listu prihvatili tvrdnju o hrvatskim braniteljima-ustašama i hrvatskoj 

državi kao ustaškoj državi. Doista je strašna spoznaja kako su nekada veoma 

ugledne hrvatske novine u službi velikosrpske politike, zar ne?  

Zašto mislim da je vjerojatno i da Večernjak glorificira NDH? Pa to je očito iz 

reagiranja na izjavu nadbiskupa Želimira Puljića, predsjednika HBK.  

Evo što je rekao Nadbiskup: 

Ostajući na demokratskoj razini, imao bih prijedlog s obzirom na ovu i slične teme 

o kojima se nerijetko traži očitovanje putem peticije ili referenduma. Pogotovu 

kad se radi o dvoznačnim i nedovoljno definiranim pojmovima koji najčešće 

izazivaju napetosti i prijepore. Ili pak ako ideje i prijedlozi daju široku mogućnost 

manipulacije ljudskim osjećajima, vrijednostima ili tome slično. A čini se da 

pozdrav “Za dom spremni” ulazi u to područje dvoznačnosti i nejasnoće. 

Smatram, stoga, kako bi bilo korisno i svrsishodno o određenom predmetu, koji u 

danom trenutku zaokuplja javnost, prirediti prigodan skup ljudi od struke koji će 

dati svoje stručne i znanstvene priloge.” 

Nadbiskup Puljić je preložio da se nakon očitovanja struke eventualno može i 

poduzeti očitovanje putem potpisa ili referenduma, kako se ne bi privatiziralo ovo 

pitanje od šireg, općeg interesa, te dodao kako je šteta ako nema znanstvenu i 

stručnu podlogu. 

“Pogotovu ako nosi ‘političku’ ili neku drugu etiketu, što je onda izlaže još većoj 

pogibelji i mogućnosti manipuliranja, navijanja i stvaranja nepotrebnih napetosti 

i društvenog raslojavanja, umjesto konstruktivnih rasprava, razgovora, dogovora 

i zaključaka”, rekao je u izjavi predsjednika HBK-a Želimir Puljić. 

Večernjak je tražio komentar od prof. dr. Žarka Puhovskog, „velikog eksperta“ za 

koga je Sud u Haagu ustanovio da govori laži o Domovinskom ratu. Već ta 

činjenica pokazuje da je Večernji list u službi velikosrpskog Memoranduma 

SANU 2. Evo što piše u Večernjaku: 
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– Najbolje bi bilo da se održi i referendum o tome treba li se Hrvatska zvati NDH. 

A srbijanskog predsjednika Tomislava Nikolića bi, logički, trebalo postaviti za 

predsjednika odbora za provedbu referenduma o promjeni imena RH u NDH. To 

što se sada događa samo je pokazatelj da biskupi žive izvan vremena i prostora, u 

koljačkoj prošlosti. A s obzirom na njihovu službenu funkciju, to je paradoksalno 

– kaže politički analitičar Žarko Puhovski. Dodaje kako se takvim tumačenjem 

zapravo pokazuje i prezir prema svim žrtvama NDH, ali i pomaže Zoranu 

Milanoviću pa i predsjedniku Srbije Tomislavu Nikoliću za kojeg je Hrvatska 

nastala na ostacima Pavelićeve NDH. 

Što nam očito Puhovski poručuje komentirajući nadbiskupove riječi koji prije 

raspisivanja referenduma traži očitavanje struke. Puhovski (i Večernjak) tvrde da 

bi struka podržala ideju o promjeni imena RH u NDH. Tko bi rekao da je i 

Puhovski apologeta NDH. Ili on samo opet laže? A Večernjaku to odgovara. 

Još je zanimljivija izjava predsjednika saborskog Odbora za Ustav Peđe Grbina. 

Poznato je da je on Thompsonov fan i voli u društvu pjevati Bojnu Čavoglave. 

Dakle, ako je doista iskreni ljubitelj glazbe i kapljica, potpisao bi Pismo kojim se 

traži zaštita i Thompsona i Bojne Čavoglave. Međutim i on se želi predstaviti kao 

apologeta nacizma u Hrvata: 

– Hoćemo li održati i referendum je li ‘Sieg heil’ bio nacistički? 

Dakle, ako bi stručnjaci u Hrvatskoj trebali odlučivati o ovakvom referendumu, 

Grbin je uvjeren da bi struka podržala i takav prijedlog. Zapravo Grbina se može 

i razumjeti. Jadničak je Thompsonov fan, ali i u vlasti koja provodi Memorandum 

SANU 2. Njegov izbor u toj dvojbi se svidio Večernjaku i zato objavljuje njegovu 

izjavu.  

Večernjak čak objavljuje i priglupu izjavu političkog analitičara Ivana Rimca. O 

povijesti se, kaže Rimac, ne može odlučivati na referendumu.– Jasno je što se 

događalo i promoviranje neznanja i skrivanje iza referenduma je ignoriranje 

povijesti, što je besmisleno – kaže Rimac. Dodaje i kako se nada da se radi o 

pojedinačnom istupu nadbiskupa Puljića, a ne o stavu Crkve.– Ako se radi o 

službenom stavu Crkve, onda bismo se doista svi skupa trebali zabrinuti koliko 

seže pamćenje ovog naroda i koliko smo spremni ponavljati pogreške iz prošlosti 

– kaže Rimac.  

Naravno, Nadbiskup nije nigdje govorio o odlučivanju o povijesti već prijedloga 

za uvođenje ZDS u Hrvatsku vojsku i slične teme o kojima se nerijetko traži 

očitovanje putem peticije ili referendumu. Našem političkom analitičaru je 

Hrvatska vojska – povijest. Što je babi milo – to joj se i snilo. A Večernjak to 

objavljuje! 

Treba li uopće spomenuti kakvim je ružnim napadima nadbiskup bio izložen. 

Vratimo se samoj Peticiji,  

Karakterističan je sam naslov teksta prof. dr. sc. Zdravka Tomca: 

FAŠISTI SU ONI KOJI POZDRAV ZA DOM SPREMNI! PROGLAŠAVAJU 

FAŠISTIČKIM 

A pogledajte samo početak jednog teksta koji pokazuje da se radilo o čistom 

fašizmu: 
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JE LI KATEDRA ZA POVIJEST FF-A SRAMOTA SVEUČILIŠTA U 

ZAGREBU? 

O sramotnoj Izjavi (navodno cijele) Katedre za povijest Filozofskog fakulteta 

Sveučilišta u Zagrebu pišu i ovaj tjedan u dnevno.hr njihovi sjajni kolumnisti 

Zvonimir Hodak i Marko Ljubić. Hodak piše: 

Oni su bili zauzeti svetom borbom Filozofskog faksa protiv krucijalnog problema 

RH – pokličem ZDS. Povijesničari s Filozofskog fakulteta ističu u svom proglasu 

da bi potpisnike peticije ZDS znanstvenike, sveučilišne profesore i akademike 

trebale ocijeniti nadležne institucije. Vjerojatno su se sa sjetom sjetili partijskih 

ćelija, gradskih komiteta, SUBNORA i kaznenih sudova bivše Juge. Drugovi se 

digoše na zadnje noge! K’o u idilično doba, recimo, sedamdeset i prve godine. 

Kažu drugovi: “U ovom slučaju to bi značilo da su potpisnici ove peticije trebali 

podastrijeti primjere uporabe ovog ustaškog pozdrava prije pojave ustaškog 

pokreta. Budući da to nisu učinili, odstupili su od temeljnih načela znanstvenog 

rada i time doveli ne samo svoj ljudski nego i znanstveni kredibilitet u pitanje. U 

tom ćemo smislu predložiti njihovo isključenje iz svih strukovnih udruga 

hrvatskih povjesničara“. Kako iza ovog ljevičarskog pamfleta nije stao prof. dr. 

Ivo Banac, za očekivati je da će prijava protiv njega ići izravno vojnom sucu Ivanu 

Fumiću, a ostale potpisnike trebalo bi “prevaspitati“. Bože! 2015. g., a recidiv 

komunizma je galvaniziran u glavama “hrvatskih povjesničara.“ Radi se o 30-ak 

profesora na čelu s predstojnikom Odsjeka za povijest dr. Tvrtkom Jakovinom i 

glavnim režiserom hajke Hrvojem Klasićem. Evo ljudi koji, zahvaljujući nikad 

provedenoj lustraciji, još žive u sferi javne i svake druge osude svih onih koji ne 

misle kao oni. Dr. Damir Agić, dr. Neven Budak, dr. Ivo Goldstein, dr. Ivica 

Prlender, dr. Borislav Grgin, dr. Iskra Iveljić, dr. Bruna Kuntić Makvić, dr. 

Mirjana Matijević-Sokol, dr. Nenad Moačanin, dr. Drago Roksandić, dr Mario 

Strecha, dr. Božena Vranješ-Šoljan i da ih ne nabrajam baš sve. Nije sporno što 

drugovi i drugarice imaju svoj stav. Skandalozno je što ljevičarske perjanice s 

jednog u suštini neokomunističkog faksa odmah traže isključenje neistomišljenika 

iz svih strukovnih udruga te dovode u pitanje kako njihov znanstveni tako i ljudski 

kredibilitet. To su nasljednici i sljedbenici Mladena Zvonarevića koji je 

sedamdeset i prve javno, zajedno s Jožom Horvatom i Gustavom Krklecom, tražio 

zatvaranje studenata i svih onih koji su potpisali Deklaraciju o nazivu i položaju 

hrvatskoga književnoga jezika. Za razliku od tih idiličnih vremena, danas 

kriptokomunisti mogu pucati samo na osobni i znanstveni kredibilitet te tražiti: 

“van s njima iz svih strukovnih udruga”. I tako drug do druga, eto nam povijesna 

udruga! 

Na veličanstvenom skupu povodom Dana antifašističke borbe na Trgu žrtava 

fašizma, nisu dominirali antifašistički borci već antifašistički specijalci. 

http://www.dnevno.hr/.../i-hitler-nas-je-gledao-829552 

dnevno.hr 

I Hitler nas je gledao! - Dnevno.hr 

 

 

https://l.facebook.com/l.php?u=http%3A%2F%2Fdnevno.hr%2F%3Ffbclid%3DIwZXh0bgNhZW0CMTAAAR1xsDcXI9amqQfnA576p-64XGgGOw3N4XTOwH878IDcwKunX0jlOMtSR28_aem_iRUfK2LKeH6JhYl1aAgXsw&h=AT2WFylsMzfWQvwq5vcqbZOiMmqsqj8OJu2HZVL3Ej8t1sG1ABIx8SX5_2z1LF0JqJjTv8hko9yta7GyxyaTAw4iSwG6t0cEVvFEevBqCnzucbiQmYZYOT_7FDCVcDXcglMW&__tn__=-UK-R&c%5b0%5d=AT1affLBI5yvItgk_dxSkV_zjkAiKjoUub_1ueMiTFBSS-BPx6AGm1-HJBXdSOIZWbqVWjPCPyhnOzVfJdQvLPcDNdfoplVcmJje3CikezA1VwENy1O_HfV1paFT0D8rGh6aivPn9qqqfUrpoBkVFJLOonLjNGi12mF3Rv6xhK--D_qHORglKfA
http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/i-hitler-nas-je-gledao-829552?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTAAAR1rqSVRBiisYH9XkZLr33lNEscip_iCCWuS-rqdKqNGDeowT4fqQv9tDVI_aem_XhrLZrPHr64_8u4gsXFl7A
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JOSIP STJEPANDIĆ->JOSIP PEČARIĆ 

 
26. 8. 2204. 
 

Imenjače, trebalo bi Čelana i Hodaka podsjetiti na prijedlog od prije 9 godina, koji 

je za nekoliko dana dobio 4300 potpisa, od toga i Hodakov. 

"Joško Čelan ima ideju, ali imam i ja. Proglasimo “Za dom spremni” službenim 

pozdravom Hrvatske vojske i predložimo UNESCO-u da ga proglasi 

nematerijalnom kulturnom baštinom čovječanstva. Moja ideja je da taj pozdrav 

ide na referendum." 

 
 

KAMENJAR.COM 

PETICIJA: PISMO PREDSJEDNICI RH I PREDSJEDNIKU HDZ-A - 

Kamenjar 

Štovana Predsjednice RH gđo Kolinda Grabar Kitarović, Štovani Predsjedniče 

HDZ-a g. Tomislav 

 

  

https://www.facebook.com/josip.stjepandic.16?__cft__%5b0%5d=AZVmZj82XqIR145fmNxJEXON5TcEepa6pM3f1nfk4QX-iVOn2yF2An42wYWhlyLkp0XfJlf0xifi4TI1Zl2UMq6eTn6vQEXMbxWJ_tpPwb_9M1ML7SHb25lXBrx_NSSoEynPN7LQ1BnwRwTYRbp3mDMJBRtEUaTb0ERN73XXUhWifg&__tn__=-UC%2CP-y1.g-R
https://www.facebook.com/profile.php?id=61560776141733&__cft__%5b0%5d=AZVmZj82XqIR145fmNxJEXON5TcEepa6pM3f1nfk4QX-iVOn2yF2An42wYWhlyLkp0XfJlf0xifi4TI1Zl2UMq6eTn6vQEXMbxWJ_tpPwb_9M1ML7SHb25lXBrx_NSSoEynPN7LQ1BnwRwTYRbp3mDMJBRtEUaTb0ERN73XXUhWifg&__tn__=-UC%2CP-y1.g-R
https://kamenjar.com/pismo-predsjednici-rh-i-predsjedniku-hdz-a/?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR2BLk6jg2SDEgoQur4ZoHdk9CBhRLXSJM3y5LiVgk3RcUjkcJG-3n59zs4_aem_osnqkCZLWagwKdzaEz0kdg
https://kamenjar.com/pismo-predsjednici-rh-i-predsjedniku-hdz-a/?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR2BLk6jg2SDEgoQur4ZoHdk9CBhRLXSJM3y5LiVgk3RcUjkcJG-3n59zs4_aem_osnqkCZLWagwKdzaEz0kdg
https://l.facebook.com/l.php?u=https%3A%2F%2Fkamenjar.com%2Fpismo-predsjednici-rh-i-predsjedniku-hdz-a%2F%3Ffbclid%3DIwZXh0bgNhZW0CMTEAAR3a39UIx7KIjh0PiveJsymU8Nc4Ssk9oLfUv9rYZivkBHxm9nA17kwtSm8_aem_8QWp6BryonNnWFoorOZ7jg&h=AT1sEVZV9PN2-0_GsKDyreNzp65eTDKjr9NUb9Vj0gpq8tMTIXFZmbv0LqFEguHjtdhOLYV8OuofGI0qqIUUI7ySwObBVhlbpD0Gkk8MxcD2dE3m3lT9Cg0l-ymHtJipfEHR&__tn__=%2CmH-y1.g-R&c%5b0%5d=AT1kBfr8iVdyMEFXJkwSYzsUeYLht4iUklZqglkxzQOJRlHd6NZiI1MmGJE4prVZjOrkkUgP3IltF0KExOwai2Uu9Q5h-JnZy3UJ6HtYNyQC6mT_9mhDbjWmMyMwHwha6_C_oOEqfBE5Ue-IVubs8iDC4QnhUcvBZlcqQm93FKBHMRahvNPTMg
https://l.facebook.com/l.php?u=https%3A%2F%2Fkamenjar.com%2Fpismo-predsjednici-rh-i-predsjedniku-hdz-a%2F%3Ffbclid%3DIwZXh0bgNhZW0CMTEAAR3a39UIx7KIjh0PiveJsymU8Nc4Ssk9oLfUv9rYZivkBHxm9nA17kwtSm8_aem_8QWp6BryonNnWFoorOZ7jg&h=AT1sEVZV9PN2-0_GsKDyreNzp65eTDKjr9NUb9Vj0gpq8tMTIXFZmbv0LqFEguHjtdhOLYV8OuofGI0qqIUUI7ySwObBVhlbpD0Gkk8MxcD2dE3m3lT9Cg0l-ymHtJipfEHR&__tn__=%2CmH-y1.g-R&c%5b0%5d=AT1kBfr8iVdyMEFXJkwSYzsUeYLht4iUklZqglkxzQOJRlHd6NZiI1MmGJE4prVZjOrkkUgP3IltF0KExOwai2Uu9Q5h-JnZy3UJ6HtYNyQC6mT_9mhDbjWmMyMwHwha6_C_oOEqfBE5Ue-IVubs8iDC4QnhUcvBZlcqQm93FKBHMRahvNPTMg
https://l.facebook.com/l.php?u=https%3A%2F%2Fkamenjar.com%2Fpismo-predsjednici-rh-i-predsjedniku-hdz-a%2F%3Ffbclid%3DIwZXh0bgNhZW0CMTEAAR3a39UIx7KIjh0PiveJsymU8Nc4Ssk9oLfUv9rYZivkBHxm9nA17kwtSm8_aem_8QWp6BryonNnWFoorOZ7jg&h=AT1sEVZV9PN2-0_GsKDyreNzp65eTDKjr9NUb9Vj0gpq8tMTIXFZmbv0LqFEguHjtdhOLYV8OuofGI0qqIUUI7ySwObBVhlbpD0Gkk8MxcD2dE3m3lT9Cg0l-ymHtJipfEHR&__tn__=%2CmH-y1.g-R&c%5b0%5d=AT1kBfr8iVdyMEFXJkwSYzsUeYLht4iUklZqglkxzQOJRlHd6NZiI1MmGJE4prVZjOrkkUgP3IltF0KExOwai2Uu9Q5h-JnZy3UJ6HtYNyQC6mT_9mhDbjWmMyMwHwha6_C_oOEqfBE5Ue-IVubs8iDC4QnhUcvBZlcqQm93FKBHMRahvNPTMg
https://l.facebook.com/l.php?u=https%3A%2F%2Fkamenjar.com%2Fpismo-predsjednici-rh-i-predsjedniku-hdz-a%2F%3Ffbclid%3DIwZXh0bgNhZW0CMTEAAR3a39UIx7KIjh0PiveJsymU8Nc4Ssk9oLfUv9rYZivkBHxm9nA17kwtSm8_aem_8QWp6BryonNnWFoorOZ7jg&h=AT1sEVZV9PN2-0_GsKDyreNzp65eTDKjr9NUb9Vj0gpq8tMTIXFZmbv0LqFEguHjtdhOLYV8OuofGI0qqIUUI7ySwObBVhlbpD0Gkk8MxcD2dE3m3lT9Cg0l-ymHtJipfEHR&__tn__=%2CmH-y1.g-R&c%5b0%5d=AT1kBfr8iVdyMEFXJkwSYzsUeYLht4iUklZqglkxzQOJRlHd6NZiI1MmGJE4prVZjOrkkUgP3IltF0KExOwai2Uu9Q5h-JnZy3UJ6HtYNyQC6mT_9mhDbjWmMyMwHwha6_C_oOEqfBE5Ue-IVubs8iDC4QnhUcvBZlcqQm93FKBHMRahvNPTMg
https://l.facebook.com/l.php?u=https%3A%2F%2Fkamenjar.com%2Fpismo-predsjednici-rh-i-predsjedniku-hdz-a%2F%3Ffbclid%3DIwZXh0bgNhZW0CMTEAAR3a39UIx7KIjh0PiveJsymU8Nc4Ssk9oLfUv9rYZivkBHxm9nA17kwtSm8_aem_8QWp6BryonNnWFoorOZ7jg&h=AT1sEVZV9PN2-0_GsKDyreNzp65eTDKjr9NUb9Vj0gpq8tMTIXFZmbv0LqFEguHjtdhOLYV8OuofGI0qqIUUI7ySwObBVhlbpD0Gkk8MxcD2dE3m3lT9Cg0l-ymHtJipfEHR&__tn__=%2CmH-y1.g-R&c%5b0%5d=AT1kBfr8iVdyMEFXJkwSYzsUeYLht4iUklZqglkxzQOJRlHd6NZiI1MmGJE4prVZjOrkkUgP3IltF0KExOwai2Uu9Q5h-JnZy3UJ6HtYNyQC6mT_9mhDbjWmMyMwHwha6_C_oOEqfBE5Ue-IVubs8iDC4QnhUcvBZlcqQm93FKBHMRahvNPTMg
https://l.facebook.com/l.php?u=https%3A%2F%2Fkamenjar.com%2Fpismo-predsjednici-rh-i-predsjedniku-hdz-a%2F%3Ffbclid%3DIwZXh0bgNhZW0CMTEAAR3a39UIx7KIjh0PiveJsymU8Nc4Ssk9oLfUv9rYZivkBHxm9nA17kwtSm8_aem_8QWp6BryonNnWFoorOZ7jg&h=AT1sEVZV9PN2-0_GsKDyreNzp65eTDKjr9NUb9Vj0gpq8tMTIXFZmbv0LqFEguHjtdhOLYV8OuofGI0qqIUUI7ySwObBVhlbpD0Gkk8MxcD2dE3m3lT9Cg0l-ymHtJipfEHR&__tn__=%2CmH-y1.g-R&c%5b0%5d=AT1kBfr8iVdyMEFXJkwSYzsUeYLht4iUklZqglkxzQOJRlHd6NZiI1MmGJE4prVZjOrkkUgP3IltF0KExOwai2Uu9Q5h-JnZy3UJ6HtYNyQC6mT_9mhDbjWmMyMwHwha6_C_oOEqfBE5Ue-IVubs8iDC4QnhUcvBZlcqQm93FKBHMRahvNPTMg
https://kamenjar.com/pismo-predsjednici-rh-i-predsjedniku-hdz-a/?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR2BLk6jg2SDEgoQur4ZoHdk9CBhRLXSJM3y5LiVgk3RcUjkcJG-3n59zs4_aem_osnqkCZLWagwKdzaEz0kdg
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Josip Pečarić 

 

ODGOVOR JOSIPU STJEPANDIĆU 
 

27. kolovoza 2024, 
 

Dragi imenjače 

Napominjem da sam tekst THOMPSON - NAJVAŽNIJI ŽIVUĆI HRVAT 

završio ovako: 

„Naime Thompsonova „Bojna Čavoglave“ je postala simbol i pjevaju je u 

izvornom obliku ili prepjevaju u nizu zemalja pa je doista postala Himna naroda 

izloženih agresiji. 

Zato je sjajan završetak Čelanovog teksta dan i kao njegov nadnaslov, a zapravo 

je proširivanje onoga danog u Peticiji ZDS iz 2015. kojom smo branili „Bojnu 

Čavoglave“ i podržali prijedlog Mladog Jastreba da se ZDS uvede u HV. Zapravo 

proširivanje te Peticije kao da uzima u obzir činjenicu da je „Bojna Čavoglave“ 

postala Himna naroda izloženih agresiji: 

Proglasimo Za dom spremni službenim pozdravom Hrvatske vojske i predložimo 

UNESCO-u da ga proglasi nematerijalnom kulturnom baštinom čovječanstva,“ 

Čelan je zapravo istakao zašto svjetskim moćnicima koji nisu željeli neovisnu 

Hrvatsku i podržavali Srpsku fašističku agresiju na Hrvatsku i zašto hrvatskim 

političarima koji su njihove sluge smeta ZDS i smetat će im. 

Dakle u Čelanovom prijedlogu naglasio sam ono što je doista novo u odnosu na 

našu Peticiju ZDS iz 2015. 

U prethodnom tekstu REFERENDUM O ZDS JE 2015. PREDLAGAO 

NADBISKUP ŽELIMIR PULJIĆ, PREDSJEDNIK HBK pokazao sam da 

prijedlog za referendum pripada tadašnjem Predsjedniku HBK. I taj prijedlog je 

bio posljedica naše Peticije ZDS.  

Zato je zanimljivo kako se zaboravilo na tu Peticiju koju spominješ, a ako je se 

poneko i sjeti daje pogrješne informacije o njoj. 

Jedan od potpisnika bio je Velimir Bujanac. 

Jesi li gledao jučerašnju Bujicu koja je počela netočnom informacijom oko 

Peticije ZDS. 

Po Bujancu to nije bila Peticija Mladog Jastreba, a Mladi Jastreb nije ni potpisnik 

te Peticije On nije ni potpisnik Peticije. 

U Peticiji se samo podržao prijedlog koji je on prvi iznio, ali je glavni dio Peticije 

obrana „Bojne Čavoglave“ i Marka Perkovića Thompsona. 

Iako je tekst Peticije dan linkom s portala kamenjar.com u prilogu ga ponavljam 

s napomenom da je toj Peticiji posvećen veći dio knjige: 

J. Pečarić. Dva pisma koja su skinula maske / Na hrvatsku šutnju nismo spremni!, 

Zagreb, 2015. pp.406. 

Iz Kazala dajem poglavlje o Peticiji: 

PETICIJA „ZA DOM SPREMNI“ 

https://www.facebook.com/profile.php?id=61560776141733&__cft__%5b0%5d=AZXtUHXm-nyngRis9JNso_ABqx7Khq7i6gU-zRoY6G2zu2vTfamLoUUbHJgdA6PjGKmfs-0hThsRNn0ya3jacRxv5xnqYuDsosj7Z_qfJYvCfxIZ3fIe_bMtBLoO13Ty7NgRpqL6ubtb89Y_lHOl2CchDF1-a9Zwez1sJpT1jihiLA&__tn__=-UC%2CP-R
https://www.facebook.com/permalink.php?story_fbid=pfbid0nwWaz82YYFvQGfmcseLMnLAw4wZk3ozM4555AJX3ap3zo9eJKdyPCoqHqNMyUdyil&id=61560776141733&__cft__%5b0%5d=AZXtUHXm-nyngRis9JNso_ABqx7Khq7i6gU-zRoY6G2zu2vTfamLoUUbHJgdA6PjGKmfs-0hThsRNn0ya3jacRxv5xnqYuDsosj7Z_qfJYvCfxIZ3fIe_bMtBLoO13Ty7NgRpqL6ubtb89Y_lHOl2CchDF1-a9Zwez1sJpT1jihiLA&__tn__=%2CO%2CP-R
http://kamenjar.com/?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTAAAR0Eq2comDGnH5oqFEKcYRwtJQkLDYomV7IA1h55QqhWy5SBN0GJT3NPZ7E_aem_AsQKMLnbtJMbfsa8d13ynA
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PISMO PREDSJEDNICI RH I PREDSJEDNIKU HDZ-A 

NE SMETA NJIMA DANAS PAVELIĆ, VEĆ HRVATSKA SAMOSVIJEST! 

PRILOZI: Ivan Hrstić, Što je gore - Smrt fašizmu ili Za dom spremni? 

HRVATSKI BESKIČMENJACI 

Vlastima ne smeta Miloševićev pozdrav UZDIGNUTA TRI PRSTA! 

PISMO PREDSJEDNICI RH 

PRILOG: GLAZBOM I RJEČJU ZA DOM KROZ POVIJEST 

ODGOVOR BIVŠEM HRVATSKOM VELEPOSLANIKU DR. MLADENU 

IBLERU 

ODGOVOR BIVŠEM HRVATSKOM VELEPOSLANIKU DR. MLADENU 

IBLERU, II. 

Dr. sc. Josip Stjepandić, "NA SRAMOTU ORGANIZATORA I POTPISNIKA" 

Damir Kalafatić, HOS-ovci su bili SPREMNI dati život ZA svoj DOM! 

Dr. sc. Josip Stjepandić, ODGOVOR ANTI GUGI 

Dr.sc. Josip Stjepandić, DRUGI ODGOVOR ANTI GUGI 

Mladen Pavković, BIVŠI UDBAŠI SU „ZA DOM SPREMNI“ UZDIGLI NA 

DRŽAVNI PROBLEM BROJ 1., SAMO DA IH SE NE PITA ŠTO IH SE 

TREBA PITATI 

PAKOŠTANE: PREDSTAVLJANJE KNJIGE 

JE LI ANTE GUGO ZABORAVIO ČITATI? 

Malkica Dugeč: U IME ISTINE 

Mladen Pavković: SAD BI I NEKAKAV SRPSKI ČETNIK LINTA SUDIO 

HRVATIMA 

DOKOZA: PETICIJU SAM POTPISAO JER NE ŽELIM HRVATSKU BEZ 

NACIONALNOG OBILJEŽJA! 

TRILOGIJA BEŠČAŠĆA 

Dr.sc. Josip Stjepandić, VAŠA POLITIČKA ANALIZA OD 29.8.15 

N. Piskač: TKO I ZAŠTO USTAŠIZIRA AKADEMIKA JOSIPA PEČARIĆA? 

SVI SMO MI NJIMA USTAŠE! 

DVA HRVATSKA POGLEDA NA POZDRAV „ZA DOM SPREMNI“ 

KAKO PEČARIĆA NAJURITI IZ HAZU? 

PRILOZI: PISMO AKADEMICIMA 

STRATEGIJA HAJKE 

Mirela Pavić, PLAŠIFIKACIJA 

KAKAV TREBA BITI HRVATSKI INTELEKTUALAC? 

Vicko Goluža, UZVIK LJUBAVI 

Prof. dr. sc. Zdravko Tomac: FAŠISTI SU ONI KOJI POZDRAV ZA DOM 

SPREMNI! PROGLAŠAVAJU FAŠISTIČKIM 

N. Piskač: VAZELINSKI KRASTAVAC 

Dr.sc. Josip Stjepandić, "SMISAO USTAŠEVANJA DANAS" 

Mario Filipi, LJULJAJU SE STUPOVI LAŽI 

Igor Vukić, NEKI BI I DANAS POSTUPALI KAO MIKA ŠPILJAK, BAKARIĆ 

I NJIHOVI! 

Marko Ljubić, ZAŠTO MILANOVIĆ NE ‘HAPSI’ PEČARIĆA I THOMPSONA 

https://l.facebook.com/l.php?u=http%3A%2F%2FDr.sc%2F%3Ffbclid%3DIwZXh0bgNhZW0CMTAAAR2PGc_GoZTugn7il7vPJn9ttH-cdwSV7A9RFxYsp2lpNX1Ym5orvmtyt2Q_aem_n1__6N2yXSfbtdPbMz9ZXw&h=AT2ZaqSXIhAFMdqMtO8oqIhJoHhPxiqa0hs_0YRT5Sn1poBsYGapcHgKmx3mksXli45P0DUJWWbSvWEkN8lbq1DuPsFQLxNi4vMnmlmE-sP9hW3tKZFBCHaEhDS53IlQIhh5&__tn__=-UK-R&c%5b0%5d=AT1t2SuS6HAIHzOsKuJ1jNBCsNkF-nk_OsITAs7LfqY2lrHFXDgF100oArYjdcBhuPd6SsvJlP9pgUf5tUA61joDUKAbaTVoO_WBMhLQNkGRvOV89tKxMcNDe2M5TcpUZQhjTngCf-P3qjsZmaHk_amNoQRjmDGT14OEU8-1apjpJhzVrFO1Gvg
https://l.facebook.com/l.php?u=http%3A%2F%2FDr.sc%2F%3Ffbclid%3DIwZXh0bgNhZW0CMTAAAR3PslxVG5AfGRxg8CGBoOAlf11vA1nLQ3FMYfF5U8Oms9LeQtdfIyNTLdA_aem_WcufH8cT-gvELEs40QJSgQ&h=AT2ZaqSXIhAFMdqMtO8oqIhJoHhPxiqa0hs_0YRT5Sn1poBsYGapcHgKmx3mksXli45P0DUJWWbSvWEkN8lbq1DuPsFQLxNi4vMnmlmE-sP9hW3tKZFBCHaEhDS53IlQIhh5&__tn__=-UK-R&c%5b0%5d=AT1t2SuS6HAIHzOsKuJ1jNBCsNkF-nk_OsITAs7LfqY2lrHFXDgF100oArYjdcBhuPd6SsvJlP9pgUf5tUA61joDUKAbaTVoO_WBMhLQNkGRvOV89tKxMcNDe2M5TcpUZQhjTngCf-P3qjsZmaHk_amNoQRjmDGT14OEU8-1apjpJhzVrFO1Gvg
https://l.facebook.com/l.php?u=http%3A%2F%2FDr.sc%2F%3Ffbclid%3DIwZXh0bgNhZW0CMTAAAR2q7Pgyy7Q60nF3lY1WOdNBroT5lT0oYTGtKKbwVn09L1cbzQvjPRvIZGA_aem_mSiy-Eujh-mj7mRqr8Y_Cg&h=AT2ZaqSXIhAFMdqMtO8oqIhJoHhPxiqa0hs_0YRT5Sn1poBsYGapcHgKmx3mksXli45P0DUJWWbSvWEkN8lbq1DuPsFQLxNi4vMnmlmE-sP9hW3tKZFBCHaEhDS53IlQIhh5&__tn__=-UK-R&c%5b0%5d=AT1t2SuS6HAIHzOsKuJ1jNBCsNkF-nk_OsITAs7LfqY2lrHFXDgF100oArYjdcBhuPd6SsvJlP9pgUf5tUA61joDUKAbaTVoO_WBMhLQNkGRvOV89tKxMcNDe2M5TcpUZQhjTngCf-P3qjsZmaHk_amNoQRjmDGT14OEU8-1apjpJhzVrFO1Gvg
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Prof. dr. sc. Zdravko Tomac: ZDS I STATUT GRADA VUKOVARA 

IZBEZUMILI PETU KOLONU U HRVATSKOJ! 

Zvonimir Hodak: PREKOMJERNO GRANATIRANJE POZDRAVA "ZA DOM 

SPREMNI" 

Don Anđelko Kaćunko, Kako sam (bio) SPREMAN za potpis ZA DOM ili: 

ZAŠTO SAM SE PRIDRUŽIO ‘KONTROVERZNIM PETICIJANERIMA’  

Tvrtko Dolić, UBIJANJE HRVATSKOG JEZIKA 

KAKO JE BILO BITI HRVAT-MATEMATIČAR U BEOGRADU 

TKO SU ĆOSIĆEVI SLJEDBENICI U HRVATSKOJ? 

JE LI KATEDRA ZA POVIJEST FF-A SRAMOTA SVEUČILIŠTA U 

ZAGREBU? 

MARCEL HOLJEVAC, USTAŠE I HRVATSKI KUKAVIČLUK 

ZDS I KUKAVIČLUK: OD THOMPSONA DO THOMPSONA 

KAKO SMO OBRANILI KOLINDU 

TUĐMANOVSKI PRIJEDLOG MLADOG JASTREBA 

Na kraju dajem i sliku korica te knjige koje je Grafički i likovno oblikovao Branko 

Hrkač.  

Pozz 

Joško 

PRILOG 

PISMO PREDSJEDNICI RH I PREDSJEDNIKU HDZ-A 

Štovana Predsjednice RH gđo Kolinda Grabar Kitarović, 

Štovani Predsjedniče HDZ-a g. Tomislave Karamarko, 

Najavljeno je kako će šibenska policija kazniti pjevača Marka Perkovića 

Thompsona zbog uzvikivanja pozdrava ZA DOM SPREMNI na velikom koncertu 

u Kninu,  

Pozdrav je dio Thompsonove pjesme BOJNA ČAVOGLAVE koju on izvodi već 

25 godina. SVATKO u bilo kojoj demokratskoj sredini smije pjevati i recitirati 

stihove te pjesme sve dok ona nije službeno ZABRANJENA. 

Pjesma, nastala u vrijeme kada je Hrvatska bila razoružana, a UN joj je zabranio 

naoružavanje tj. prepustio je velikosrpskoj agresiji, dizala je moral naroda. 

Može li i smije li netko kažnjavati, zabranjivati ili prekrajati riječi te pjesme koja 

je dio povijesti hrvatskog naroda? 

Posljednji zapovjednik obrane Vukovara, Branko Borković, poznat i pod 

nadimkom Mladi Jastreb, na svom se Facebooku osvrnuo na polemike oko 

pozdrava ‘Za dom - spremni’. Borković smatra da bi se pozdrav trebao uvesti u 

službenu vojnu uporabu: 

Koliko god se trudim proniknuti u problem starohrvatskog pozdrava “ZA DOM -

SPREMNI” ne mogu dokučiti što je u njemu neprimjereno i nedolično. Osobno 

smatram da bi ga regularno trebalo uvesti u službenu uporabu u oružane snage. 

Otprilike bi se dogodilo isto što se dogodilo i s uvođenjem kune kao novca. 

Raznorazni anti ovi ili oni bi vrištali par mjeseci, a nakon toga bi našli nešto drugo 

što ih evocira na dane kada su njihovi preci (a i oni) tamanili Hrvate. Braćo i 

sestre: ZA DOM – SPREMNI! 
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Postoje I sudske presude da se radi o starom hrvatskom pozdravu (vidjeti npr.:  

http://www.hrsvijet.net/.../19334-sud-utvrdio-pozdrav-za....). 

Sjetimo se, tvrdili su kako je uvođenje kune dokaz da je RH istovjetna s NDH. 

I doista je Borković u pravu kada nas je podsjetio na velikog hrvatskog 

predsjednika akademika Franju Tuđmana i način na koji je on riješio pitanje kune. 

Danas oni koji su se opirali uvođenju kune vrlo rado primaju mirovinu u kunama, 

pače, daju si je prebaciti na račune u Srbiji. 

Pojam "Domu ili domovini odan/privržen/predan/spreman" postoji u sličnom 

obliku u svim zemljama i narodima, te budi nepodijeljeno pozitivna čuvstva. 

Uvođenjem takvog pozdrava u službenu uporabu njegovala bi se hrvatska kultura 

i tradicija. U protivnom protivnici ovog pozdrava mogli bi sutra doći na ideju da 

nam zabrane naš pleter, zagrebačku katedralu ili čak Sinjsku alku. 

Zato od vas štovana Predsjednice RH i štovani predsjedniče HDZ-a tražimo da 

usvojite sugestiju Mladog Jastreba i predložite izmjene zakona o hrvatskoj vojsci 

tj da se pozdrav ZA DOM - SPREMNI uvede u službenu vojnu uporabu. 

akademik Josip Pečarić 

prof. dr. Valentin Pozaić, pomoćni biskup zagrebački 

dr. sc. Vlado Košić, biskup sisački 

akademik Stanko Popović 

dr. sc. Mirko Valentić, znanstvenik emeritus, bivši ravnatelj Hrvatskog instituta 

za povijest 

dr. sc. Josip Stjepandić, Njemačka 

Josip Šimunić 

dr. sc. Henrik Heger Juričan, Sveučilište Pariz-Sorbona, dopisni čan HAZU 

akademik Borislav Arapović, inozemni član Ruske akademije zanosti 

Krešimir Kraljević 

Franislav Stanić 

dr. sc. Zvonimir Šeparović, Predsjednik Hrvatskog nacionalnog etičkog sudišta 

prof. dr. sc. Mislav Grgić 

prof. dr. sc. Zlatko Vrljičak 

dr. sc. Stjepan Razum 

prof. dr. sc. Nikica Uglešić 

prof. dr. sc. Ante Lauc 

prof. dr. sc. Darko Žubrinić 

prof. dr. sc. Ivo Rendić – Miočević 

dr. sc. Zvonimir Marić, umirovljeni sveuč. prof., bivši diplomat 

prof. dr. sc. Ivan Karlić, KBF Sveučilišta u Zagrebu 

prof. dr. sc. Srećko Kovač 

prof.dr.sc.Ivica Veža 

dr. Milan Jelic, ekonomist, sveučilisni profesor hrvatskog jezika, odjel 

prevoditelji, na sveučilištu u Buenos Airesu 

prof. dr. sc. Marin Čikeš 

Tomislav Josić, SOHV 

Zvonimir Hodak. odvjetnik, kolumnist 

https://l.facebook.com/l.php?u=http%3A%2F%2Fwww.hrsvijet.net%2Findex.php%2Fvijesti%2F132-hrvatska%2F19334-sud-utvrdio-pozdrav-za-dom-spremni-je-stari-hrvatski-pozdrav%3Ffbclid%3DIwZXh0bgNhZW0CMTAAAR1xsDcXI9amqQfnA576p-64XGgGOw3N4XTOwH878IDcwKunX0jlOMtSR28_aem_iRUfK2LKeH6JhYl1aAgXsw&h=AT1jdisqCiAnp5mnpPPU2DaiTVP4inck-uCP9POa-8UEFsJpw3qaOd6-71VNMysPN2ZC60MPwCIBNhM9jtGTZ2eP1DyiJvAIbtijaTGzx0K19rCSwUijFScAq5m7cXcgXqZ9&__tn__=-UK-R&c%5b0%5d=AT1t2SuS6HAIHzOsKuJ1jNBCsNkF-nk_OsITAs7LfqY2lrHFXDgF100oArYjdcBhuPd6SsvJlP9pgUf5tUA61joDUKAbaTVoO_WBMhLQNkGRvOV89tKxMcNDe2M5TcpUZQhjTngCf-P3qjsZmaHk_amNoQRjmDGT14OEU8-1apjpJhzVrFO1Gvg
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don Anđelko Kaćunko 

Velimir Bujanec, urednik i voditelj Tv Emisije ‘Bujica’ 

dr. sc. Milko Brković, umirovljeni znanstveni savjetnik i naslovni profesor u 

trajnim zvanjima 

prof. dr. sc. Šime Vučkov, dr. med. 

Nikola Štedul 

Slobodan Markic, P. Eng. Toronto  

dr. sc. Danijel Dugonjić, dr. med. vet., Imunološki Zavod, Zagreb 

Stanko Šarić, dipl. ing., Najbolji Hrvatski Tamburaši (Ranije Zlatni Dukati) 

Damir Borovčak, dipl. ing., Zagreb 

Mr. Art. Eva Kirchmayer Bilic 

dr. sc. Amira Delic 

dr. sc. Ana Mršić 

prof. dr. sc. Dino Mihaljević Tolj 

prof. dr. sc Franjo Plavšić 

dr.sc. Krunoslav Brčić-Kostić 

Mirela Pavić, prof., kolumnistica u Hrvatskom tjedniku 

mr. sc. Marko Grubišić, predsjednik Hrvatskog Društva Političkih Zatvorenika 

Petar Mamić, glavni urednik Boka Cro Press-a, hrvatskog tjednika Iz Sydneya, 

Australija 

prof. dr. fra Andrija Nikić, sa 1402 Napretkovca Iz Mostara i svim akademicima 

dr. sc. Mato Artuković, znanstveni savjetnik 

prof. dr. sc. Boris Širola 

Zlatko Mustapić, direktor Festivala Melodije Hrvatskog Juga 

Blazenko Juracic, mag. komp., docent 

prof. dr. sc Serđo Dokoza 

Mladen Ibler dr.med., bivši veleposlanik RH 

Miljenko Stojić, franjevac, književnik i novinar 

Mladen Pavković, novinar i publicist 

dr. Ružica Ćavar, dr. stom. i dr. med. 

doc. dr. sc. Srećko Botrić 

doc. dr. sc. Ivan Poljaković 

prof. emer. dr. sc. Marija Kaštelan-Macan 

general Ljubo Ćesić Rojs 

izv. prof. dr. sc. Mario Grčević 

general Marinko Krešić 

... 

Potpisnika je blizu 4200. Cijeli popis možete vidjeti na: 

http://kamenjar.com/potpisnici-pismo-predsjednici-rh-i.../ 

 

https://l.facebook.com/l.php?u=http%3A%2F%2Fdr.sc%2F%3Ffbclid%3DIwZXh0bgNhZW0CMTAAAR0Eq2comDGnH5oqFEKcYRwtJQkLDYomV7IA1h55QqhWy5SBN0GJT3NPZ7E_aem_AsQKMLnbtJMbfsa8d13ynA&h=AT1-JyhXSolhq_t_n-IP3IHqkeUGeqc-rKZfId8C5z_OFgDG0Mgf0lIsxh003HvUpRDZ2uqn0zreOE_bWzIoAW4sJy5FlhSe_yNojuv84TqA8kRD9qeAsQe_4w0tJJt7FmBG&__tn__=-UK-R&c%5b0%5d=AT1t2SuS6HAIHzOsKuJ1jNBCsNkF-nk_OsITAs7LfqY2lrHFXDgF100oArYjdcBhuPd6SsvJlP9pgUf5tUA61joDUKAbaTVoO_WBMhLQNkGRvOV89tKxMcNDe2M5TcpUZQhjTngCf-P3qjsZmaHk_amNoQRjmDGT14OEU8-1apjpJhzVrFO1Gvg
https://l.facebook.com/l.php?u=http%3A%2F%2Fkamenjar.com%2Fpotpisnici-pismo-predsjednici-rh-i-predsjedniku-hdz-a%2F%3Ffbclid%3DIwZXh0bgNhZW0CMTAAAR1xsDcXI9amqQfnA576p-64XGgGOw3N4XTOwH878IDcwKunX0jlOMtSR28_aem_iRUfK2LKeH6JhYl1aAgXsw&h=AT06jpKRBuMALfzRUpC0T4k91gawhYqwam3f_X7L7Y6rZYt0PK6-k5xUhq_us4SQjmApZNhFXHpjybggxgAW8PrvOpjqD9MmtoWBPWzdCaqV4me_vyCUVZc_CK4y-VHaiwlR&__tn__=-UK-R&c%5b0%5d=AT1t2SuS6HAIHzOsKuJ1jNBCsNkF-nk_OsITAs7LfqY2lrHFXDgF100oArYjdcBhuPd6SsvJlP9pgUf5tUA61joDUKAbaTVoO_WBMhLQNkGRvOV89tKxMcNDe2M5TcpUZQhjTngCf-P3qjsZmaHk_amNoQRjmDGT14OEU8-1apjpJhzVrFO1Gvg
https://www.facebook.com/photo/?fbid=122127129086359204&set=a.122104549610359204&__cft__%5b0%5d=AZXtUHXm-nyngRis9JNso_ABqx7Khq7i6gU-zRoY6G2zu2vTfamLoUUbHJgdA6PjGKmfs-0hThsRNn0ya3jacRxv5xnqYuDsosj7Z_qfJYvCfxIZ3fIe_bMtBLoO13Ty7NgRpqL6ubtb89Y_lHOl2CchDF1-a9Zwez1sJpT1jihiLA&__tn__=EH-R
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Sve reakcije: 

33Zorica Gregurić, Ivo Oborovic i 31 drugih 

1 komentar 

 

  

https://www.facebook.com/photo/?fbid=122127129086359204&set=a.122104549610359204&__cft__%5b0%5d=AZXtUHXm-nyngRis9JNso_ABqx7Khq7i6gU-zRoY6G2zu2vTfamLoUUbHJgdA6PjGKmfs-0hThsRNn0ya3jacRxv5xnqYuDsosj7Z_qfJYvCfxIZ3fIe_bMtBLoO13Ty7NgRpqL6ubtb89Y_lHOl2CchDF1-a9Zwez1sJpT1jihiLA&__tn__=EH-R
https://www.facebook.com/photo/?fbid=122127129086359204&set=a.122104549610359204&__cft__%5b0%5d=AZXtUHXm-nyngRis9JNso_ABqx7Khq7i6gU-zRoY6G2zu2vTfamLoUUbHJgdA6PjGKmfs-0hThsRNn0ya3jacRxv5xnqYuDsosj7Z_qfJYvCfxIZ3fIe_bMtBLoO13Ty7NgRpqL6ubtb89Y_lHOl2CchDF1-a9Zwez1sJpT1jihiLA&__tn__=EH-R
https://www.facebook.com/photo/?fbid=122127129086359204&set=a.122104549610359204&__cft__%5b0%5d=AZXtUHXm-nyngRis9JNso_ABqx7Khq7i6gU-zRoY6G2zu2vTfamLoUUbHJgdA6PjGKmfs-0hThsRNn0ya3jacRxv5xnqYuDsosj7Z_qfJYvCfxIZ3fIe_bMtBLoO13Ty7NgRpqL6ubtb89Y_lHOl2CchDF1-a9Zwez1sJpT1jihiLA&__tn__=EH-R
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KOJA BUDALA!' 
 
Panika kod Jugoslavena je takva da javno pokazuju koliko su glupi. Klasić je 

izvrstan primjer vjerojatno ponajbolji primjer za to. Napisao je tekst povodom 

osude korištenja simbola fašističkog agresora na od čije su vojske hrvatski 

branitelji napravi Hrvatsku a hrvatskim ljevičarima omiljene Jugoslavije, a on 

izjednačio takvo korištenje sa življenjem i radom u toj tamnici hrvatskog naroda: 

Hrvoje Klasić: Pljuni i zabrani 

https://www.24sata.hr/.../hrvoje-klasic-pljuni-i-zabrani...  

Koliko je tekst glup sjajno je opisao već prvi komentator: 

„Konjino, a kaj bi trebalo srušiti bolnice i dr zgrade kaj je sagradio Pavelić??? Ali, 

pjesme iz toga vremena NE pjevamo, ne reproduciramo, bar javno, zar ne???? 

Koja budala!“ 

Glupo bi bilo komentirati njegov tekst. Toliko je glup da je dovoljno čitati se i 

smijati. Čitajući ga razmislite zašto sam davno pitao: 

- Zašto je Bok stvorio budale? 

- Da im se pametni rugaju, a njima lijepo jer su u centru pažnje. 

Ili plačite kad se sjetite kako je to profesor sa Zagrebačkog sveučilišta. A ni druga 

nisu bolja jer i ona znaju imati ovakve profesore. 

A što reći za vlast kojima ovakvi trebaju? 

A trebaju im jer su toliko glupi da misle da ovakvim tekstovima mogu izbrisati 

činjenicu da je Srbija izvršila fašističku agresiju na Hrvatsku. 

A kad trebaju vlastima – trebaju i glavnim medijima?  

Evo čitajte i uživajte u ljudskoj gluposti, tj. kako Klasić i svi oni zamišljaju što je 

sve sudjelovalo i tko je sve sudjelovao u toj fašističkoj agresiji. A kad je sve to i 

svi ti sudjelovali u fašističkoj agresiji, kako netko može biti protiv simbola pod 

kojima su ta fašistička agresija vršila. Već je to u RH lijepo riješeno počev s 

uzdignuta tri prsta koji je nastao i koristi se u toj agresiji i zato je poželjan, ali 

ZDS branitelja nije.  

A kad već spominjem Zagrebačko sveučilište pitam vas: 

Znate li da je Klasić jedan od potpisnika fašističkog zahtjeva većine nastavnika s 

Odsjeka za povijest Filozofskog fakulteta da se udalje iz strukovnih organizacija 

povjesničari koji su bili potpisnici Peticije ZDS itd.  

Zvonimir Hodak piše: 

Oni su bili zauzeti svetom borbom Filozofskog faksa protiv krucijalnog problema 

RH – pokličem ZDS. Povijesničari s Filozofskog fakulteta ističu u svom proglasu 

da bi potpisnike peticije ZDS znanstvenike, sveučilišne profesore i akademike 

trebale ocijeniti nadležne institucije. Vjerojatno su se sa sjetom sjetili partijskih 

ćelija, gradskih komiteta, SUBNORA i kaznenih sudova bivše Juge. Drugovi se 

digoše na zadnje noge! K’o u idilično doba, recimo, sedamdeset i prve godine. 

Kažu drugovi: “U ovom slučaju to bi značilo da su potpisnici ove peticije trebali 

podastrijeti primjere uporabe ovog ustaškog pozdrava prije pojave ustaškog 

pokreta. Budući da to nisu učinili, odstupili su od temeljnih načela znanstvenog 

rada i time doveli ne samo svoj ljudski nego i znanstveni kredibilitet u pitanje. U 

https://www.24sata.hr/news/hrvoje-klasic-pljuni-i-zabrani-1003190?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTAAAR1EYYyuErTpI37q5VOvvLyJSyRH1Q2X-dPhXThvONwiiYGsUHyRAi5ldjo_aem_hu_rx4ZzPUpsOknPFY2ETw
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tom ćemo smislu predložiti njihovo isključenje iz svih strukovnih udruga 

hrvatskih povjesničara“. Kako iza ovog ljevičarskog pamfleta nije stao prof. dr. 

Ivo Banac, za očekivati je da će prijava protiv njega ići izravno vojnom sucu Ivanu 

Fumiću, a ostale potpisnike trebalo bi “prevaspitati“. Bože! 2015. g., a recidiv 

komunizma je galvaniziran u glavama “hrvatskih povjesničara.“ Radi se o 30-ak 

profesora na čelu s predstojnikom Odsjeka za povijest dr. Tvrtkom Jakovinom i 

glavnim režiserom hajke Hrvojem Klasićem. Evo ljudi koji, zahvaljujući nikad 

provedenoj lustraciji, još žive u sferi javne i svake druge osude svih onih koji ne 

misle kao oni. Dr. Damir Agić, dr. Neven Budak, dr. Ivo Goldstein, dr. Ivica 

Prlender, dr. Borislav Grgin, dr. Iskra Iveljić, dr. Bruna Kuntić Makvić, dr. 

Mirjana Matijević-Sokol, dr. Nenad Moačanin, dr. Drago Roksandić, dr Mario 

Strecha, dr. Božena Vranješ-Šoljan i da ih ne nabrajam baš sve. Nije sporno što 

drugovi i drugarice imaju svoj stav. Skandalozno je što ljevičarske perjanice s 

jednog u suštini neokomunističkog faksa odmah traže isključenje neistomišljenika 

iz svih strukovnih udruga te dovode u pitanje kako njihov znanstveni tako i ljudski 

kredibilitet. To su nasljednici i sljedbenici Mladena Zvonarevića koji je 

sedamdeset i prve javno, zajedno s Jožom Horvatom i Gustavom Krklecom, tražio 

zatvaranje studenata i svih onih koji su potpisali Deklaraciju o nazivu i položaju 

hrvatskoga književnoga jezika. Za razliku od tih idiličnih vremena, danas 

kriptokomunisti mogu pucati samo na osobni i znanstveni kredibilitet te tražiti: 

“van s njima iz svih strukovnih udruga”. I tako drug do druga, eto nam povijesna 

udruga! 

Na veličanstvenom skupu povodom Dana antifašističke borbe na Trgu žrtava 

fašizma, nisu dominirali antifašistički borci već antifašistički specijalci. 

http://www.dnevno.hr/.../i-hitler-nas-je-gledao-829552 

Valjda Klasić misli da trebamo pljunuti i na te povjesničare potpisnike fašističkog 

zahtjeva i zabraniti im da predaju na državnim sveučilištima? Kako je i on među 

njima onda je to prvi put da je nešto logično i predložio. 

Naravno, šalim se. 

Zapravo čini mi se da će većina vas radije čitati komentare tog teksta pa vam ih 

ovdje dajem: 

ze 

zecov07.9.2024. 

Konjino, a kaj bi trebalo srušiti bolnice i dr zgrade kaj je sagradio Pavelić??? Ali, 

pjesme iz toga vremena NE pjevamo, ne reproduciramo, bar javno, zar ne???? ? 

Koja budala! 

ne 

nervoza201107.9.2024. 

Knjiga Hrvoje Klasic “Kako se brise istinita povijest” 

ze 

zecov07.9.2024. 

Konjino, a kaj bi trebalo srušiti bolnice i dr zgrade kaj je sagradio Pavelić??? Ali, 

pjesme iz toga vremena NE pjevamo, ne reproduciramo, bar javno, zar ne???? ? 

Koja budala! 

https://l.facebook.com/l.php?u=http%3A%2F%2Fwww.dnevno.hr%2Fkolumnisti%2Fzvonimir-hodak%2Fi-hitler-nas-je-gledao-829552%3Ffbclid%3DIwZXh0bgNhZW0CMTAAAR1cKzPORnv2pquw3b3h_1uiCMH22N0gIXzMwZF_QGJXAcsdigwnMX4kxIQ_aem_qTPWPxjmPRu1dx641pH53A&h=AT2m2pg-jjbqkBQZLr_apxR59L4MOLGSjd2wrGsEV11ErpdMNZqzfgt4ljPH0M1INEt1O6D2h1vN0PW45JWCEbXgBLrJBD-2mHE4stZ8M9wWFlhtSb3dHSUBNxND8ztfDVkm&__tn__=-UK-R&c%5b0%5d=AT26hf5e0OxBBcDgDVqR-dbwRkJ-Gwz18UQyx_EfrjFi8V8ezB6mAuolPEsSvrGwqUGJhr8vnzEsObt84uCKC9Orp15OtQQxkIMzSB8D9HqYg4YFwyOTg5-9fr_5lrNy2C_uEKgcQqs2tnxKsvoB2xGoPVE4GG0r3AlMEnvBXa_M9pSZN-xyeB8
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ne 

nervoza201107.9.2024. 

Knjiga Hrvoje Klasic “Kako se brise istinita povijest” 

ze 

zecov07.9.2024. 

Primitivna i zločinačka, nedemokratska i nasilna tvorevina je njemu ideal/idol! Pa 

kraljevina jugoslavija je bila demokratičnija, konjino! 

Vi 

VilaVelebita200107.9.2024. 

Kao da netko vjeruje ovom liku. Pitanje je samo za koga on igra?  

Dk 

Deaktivirani korisnik07.9.2024. 

Već si sav pobijelio od muke što te nitko u Hrvatskoj ne doživljava, a trudiš se 

bogec 

AP 

AP77708.9.2024. 

Meni nije jasno zašto se tom marginalnu koji je stekao znanje u jednopartijskom 

režimu TJ. ima znanja niti za navučenu dvojku,sve što radi je subjektivno mišlje 

nje a ne realno znanje i činjenica.Ja bi mu oduzeo titulkmk zabranio predavanje 

ako predaje povijest mladima a znate zašto...zato jer nikad nije tako stvarno iznio 

istinu da su napali masakrirali silovali palili hrvatske gradove i ljudi ti koji su 

nosili odore države koju on uporno glorificira!!! 

FL 

FLOY07.9.2024. 

Čuo sam da u Beogradu čest izvode hit Vice vukova . Villu Velebita . A iz orkestra 

hrvacka zastava .  

Iv 

I v o n a07.9.2024. 

Al' ga s*re ova orjunašina... 

lg 

lanai goga07.9.2024. 

Ne smeta im pljacka jer su u toj pljacki mnogi od njih prosperirali kao branitelji a 

bojiste nisu ni vidjeli zato stite lopove gdje je sada glogoski maca mu pop apala 

jezik bio je prvi u savskoj kaj se je izgubio ili ina dovoljno zetona oa mu vise nije 

vazno sto je s njegovim narodom pravi branitelji zakazali ste  

žm 

želim mir07.9.2024. 

Komentirati u smislu "Klasiću, imaš pravo" značilo bi suprotstaviti se onima koji 

su ga u svojim komentarima ispljuvali, a koji su listom HDZ-ovci koji drugačij e 

ne znaju ili ne smiju misliti. Gospodo podsjećam vas na jednu sitnicu: danas bi 

svi oni koji su doktorirali u bivšoj državi trebali vratiti diplome, jer poslije ´90-te 

je rečeno da prosvjetni sustav u bivšoj državi ništa ne valja i da će biti izgrađen 

novi, bolji. iz kratke povijesto Lijepe naše od ´90-te na ovamo je vidljivo kako je 

to bolje urađeno. S druge strane, zanima me koliko su ministara prosvjete na čelu 
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sa uvaženim dr Fuksom, zapravo prosvjetni radnici, a koji su loš prosvjetni sustav 

i školovanje završili u prošloj državi. I još se diče svojim titulama. Na ovom 

primjeru se vidi jako mnogo toga, primjerice, zamislite si ministra zdravlja koji je 

po struci građevinski inženjer! A toga u nas ima na pretek. Stoga shvatite Klasića 

ispravno, a ne, gledajući u ono što vam je (a zapravo ste u ogromnoj manjini) 

omogućila ova HDZ-ova vlast, u skladu sa svojim osobnim, materijalnim i 

političkim interesima. U ovoj državi ima mnogo toga lijepog i vrijednog, što treba 

njegovati i razvijati. Ne znam kome je interesu neprestano blaćenje bivše države, 

a u njoj ste nastali i razvili se u ono što ste sada. 

Komentirati u smislu "Klasiću, imaš pravo" značilo bi suprotstaviti se onima koji 

su ga u svojim komentarima ispljuvali, a koji su listom HDZ-ovci koji drugačij e 

ne znaju ili ne smiju misliti. Gospodo podsjećam vas na jednu sitnicu: danas bi 

svi oni koji su doktorirali u bivšoj državi trebali vratiti diplome, jer poslije ´90-te 

je rečeno da prosvjetni sustav u bivšoj državi ništa ne valja i da će biti izgrađen 

novi, bolji. iz kratke povijesto Lijepe naše od ´90-te na ovamo je vidljivo kako je 

to bolje urađeno. S druge strane, zanima me koliko su ministara prosvjete na čelu 

sa uvaženim dr Fuksom, zapravo prosvjetni radnici, a koji su loš prosvjetni sustav 

i školovanje završili u prošloj državi. I još se diče svojim titulama. Na ovom 

primjeru se vidi jako mnogo toga, primjerice, zamislite si ministra zdravlja koji je 

po struci građevinski inženjer! A toga u nas ima na pretek. Stoga shvatite Klasića 

ispravno, a ne, gledajući u ono što vam je (a zapravo ste u ogromnoj manjini) 

omogućila ova HDZ-ova vlast, u skladu sa svojim osobnim, materijalnim i 

političkim interesima. U ovoj državi ima mnogo toga lijepog i vrijednog, što treba 

njegovati i razvijati. Ne znam kome je interesu neprestano blaćenje bivše države, 

a u njoj ste nastali i razvili se u ono što ste sada.74 

i kaj sad07.9.2024. 

j…bala vas vise ta tvorevina… kako je bila nastala tako je i zavrsila… 

mo 

monterizzo07.9.2024. 

Pročitao sam cijeli članak i to je sve savršeno točno. Ali ne možeš to objašnjavati 

ljudima rođenim poslije juge koje su očevi i djedovi zadojili mržnjom protiv svega 

što je bilo prije. Uzaludan trud. 

HS 

HR SLO SRB CG MKD BIH07.9.2024. 

Zabranitelji, smeta im zastava a ne smeta im Rvacka pljačka, lopovluk, pranje 

love, uhljebljavanje, ratni profiteri, tajkuni.. 

moj selfi na avataru07.9.2024. 

Prvo bi tebe trebalo zabraniti  

cool55510.9.2024. 

Vidim da je rijetko tko shvatio članak, al su se propisno ražestili. Ovako ne može 

ni naprid ni nazad. Ma kakvi..... Još otprilike 50-80 god. Dakle ka d Nas ne bude, 

možda Nešto razuma bude.Iskreno, čisto sumnjam! 

Au 

Australian08.9.2024. 
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Svi koji.usporedujete ovoga lika sa životinjskim carstvom vrijedate iste, on je 

nepopravljiv Titovac i Jugo nostalgicar nikakvi povjesničar sramota 

mh 

magic7777is heare07.9.2024. 

tulipadrinjo pa ovo sve sto pises je moralo doci na baplatu dok su drugi jeli kekse 

neko je jeo govna zbog NDH je ZG trebao traziti dozvolu da pravi mostove do 

novog ZG a cetnici su abolirani a zajedno sa ustasama radili masakre - ako ti se 

svidja onakav rezim trazi vizu za S . Koreju tamo jedva cekaju takve sa srpom i 

cekicem i naravno petokrakom (to ti se vjerovatno cini smijesno a istinito) .. 

ZarJe VaznoNickNem07.9.2024. 

ti sta si pisa zaboravi mater i cacu i idi dalje da te nista ne podsjeca na ovo sta si 

napisa kreni redom 

be 

bezobrvenajeziku07.9.2024. 

Tko je ovaj,pa da je po tebi ta zvijezda petokraka udarala svaki dan granate,da su 

avioni s petokrakom bacali bombe po tebi nebi tako govorio...Mi smo živjeli u toj 

Jugoslaviji i nismo znali neke stvari zato što su nas trovali lažima...Zato bolje ti je 

da šutiš,pametniji si iako neznam ni tko si ni šta si... 

Tko je ovaj,pa da je po tebi ta zvijezda petokraka udarala svaki dan granate,da su 

avioni s petokrakom bacali bombe po tebi nebi tako govorio...Mi smo živjeli u toj 

Jugoslaviji i nismo znali neke stvari zato što su nas trovali lažima...Zato bolje ti je 

da šutiš,pametniji si iako neznam ni tko si ni šta si...88 

Odgovori 

tv 

taki vaki naki09.9.2024. 

Koja manipulacija i izvrtanje činjenica, jugo-šugo posla na najjače.. Kad se 

zabranjivao Thompson onda je jugosima bilo najnormalnije da je čovjeku u 

vlastitoj zemlji zabranjeno pjevati o vlastitoj zemlji. A kad se postavi pitanje 

zabrane provokatora, četnika, mrzitelja Hrvatske – e onda se svi uzvitopere, sa 

zabranama se ruga, uspoređuje neusporedivo i poziva na demokracije, slobode 

govora i pjevanja, ukratko: na slobode vrijeđanja – jer čim se vrijeđanje odnosi na 

Hrvatsku, onda to jugosima stvara osjećaj ushićenja i zajedništva, i nije im 

problem što su im pjevači prvenstveno političari: Brega lukavo gura agresorke 

zastave, Bora deklarirani četnik, a Štulić otvoreni mrzitelj Hrvatske. Dakle, sve 

jugo-govor mržnje ili akt mržnje, ali to kod jugosa prolazi jer je protiv Hrvatske. 

Npr. zagrebački Top radio toliko štuje Štulića da im je Azra na repertoaru non-

stop, i svaki dan i više puta dnevno, ne dira njih ni Štulićeva mržnja prema 

Hrvatskoj ni njegove izjave od kojih je jednu 2022 baš 24sata objavio: 

"Izjavljujem..., i DA MI SE, KAO STRANCU KOJI NEMA NIŠTA S VAMA, 

SKINETE S K****!" I sad je pitanje zašto taj zatraženi odjeb ne naprave, i Top 

radio i svi ostali jugoljupci. 

Ja 

Jadranka 08.9.2024. 

Koje je ovaj beda stoće nabajao? Je li on prespavao Domovinski rat? 
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ro 

roundtrain08.9.2024. 

Mi, koji živimo u Istri, bili bi presretni da Istra opet bude dio Italije i da se zauvijek 

odvojimo od Banana države hrvatske...a što se tiče jugoslavije to je oduvijek bila 

Smradoslavija! 

zb5307.9.2024. 

ljudi moji pa pod tom zastavom su čelnici klali ljude,sakatili, ubijali pa jeste li vi 

normalni? 

or 

orson07.9.2024. 

"povjesničar" 

rimtitu09.9.2024. 

U prvu je 1/1 e sad što nekima intelekt ne dozvoljava da dobace to je nešto drugo 

... 

Serdar Antonio07.9.2024. 

Aha , kao obrnuta psihologija , sarkazam , satira i te fore… aha aha. Ok. Može za 

ozbiljno sada ? Ne smije se u javnom prostoru republike Hrvatske pojavljivat z 

vijezda petokraka jer je pod tim simbolom ubijan Hrvatski narod. Kraj priče. 

Točka. To što je netko dobio Oscara ili što je osvojio naslov u košarci to je super 

. Ali danas. Nakon svega… nakon toliko jama u koju su bačeni živi Hrvati i 

Hrvatice , nevini ljudi.. nakon toliko laži i obmana, nakon Domovinskog rata taj 

se simbol ne smije koristiti. A ti si taj koji se tobože boriš protiv totalitarizma, a 

tako si subjektivan. Medijski prostor je otrovniji no ikad. 

tuti fruti 1107.9.2024. 

Oće biti pametniji od UMPROFORA i UNa. 

 

https://www.24sata.hr/news/hrvoje-klasic-pljuni-i-zabrani-
1003190?fbclid=IwY2xjawFyGUJleHRuA2FlbQIxMQABHbM_8Z5W16lyQBwuEX
m-P9do9qvk75ZxnIRxbViM4_pNn9m-Cij0B-FfaA_aem_Dd-
E7zxxpsZj7IH_VDK2aQ 

i 

https://www.24sata.hr/news/hrvoje-klasic-pljuni-i-zabrani-1003190?fbclid=IwY2xjawFyGUJleHRuA2FlbQIxMQABHbM_8Z5W16lyQBwuEXm-P9do9qvk75ZxnIRxbViM4_pNn9m-Cij0B-FfaA_aem_Dd-E7zxxpsZj7IH_VDK2aQ%20i-zabrani...
https://www.24sata.hr/news/hrvoje-klasic-pljuni-i-zabrani-1003190?fbclid=IwY2xjawFyGUJleHRuA2FlbQIxMQABHbM_8Z5W16lyQBwuEXm-P9do9qvk75ZxnIRxbViM4_pNn9m-Cij0B-FfaA_aem_Dd-E7zxxpsZj7IH_VDK2aQ%20i-zabrani...
https://www.24sata.hr/news/hrvoje-klasic-pljuni-i-zabrani-1003190?fbclid=IwY2xjawFyGUJleHRuA2FlbQIxMQABHbM_8Z5W16lyQBwuEXm-P9do9qvk75ZxnIRxbViM4_pNn9m-Cij0B-FfaA_aem_Dd-E7zxxpsZj7IH_VDK2aQ%20i-zabrani...
https://www.24sata.hr/news/hrvoje-klasic-pljuni-i-zabrani-1003190?fbclid=IwY2xjawFyGUJleHRuA2FlbQIxMQABHbM_8Z5W16lyQBwuEXm-P9do9qvk75ZxnIRxbViM4_pNn9m-Cij0B-FfaA_aem_Dd-E7zxxpsZj7IH_VDK2aQ%20i-zabrani...
https://www.24sata.hr/news/hrvoje-klasic-pljuni-i-zabrani-1003190?fbclid=IwY2xjawFyGUJleHRuA2FlbQIxMQABHbM_8Z5W16lyQBwuEXm-P9do9qvk75ZxnIRxbViM4_pNn9m-Cij0B-FfaA_aem_Dd-E7zxxpsZj7IH_VDK2aQ%20i-zabrani...
https://www.24sata.hr/news/hrvoje-klasic-pljuni-i-zabrani-1003190?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR1Smi6T1XZVp-KjfTKGENkEAGWgTl3Z_G-yz8We5qliRTVXPSQGaCcxxtQ_aem_5NJxa9XO2ewDEd3-SfkbhA
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24SATA.HR 

Hrvoje Klasić: Pljuni i zabrani 

Pod hitno bi trebalo zabraniti televizijsko i radio emitiranje hitova Miše Kovača, 

Olivera Dragojevića, Novih fosila, Parnog valjka, Azre i svih ostalih hrvatskih 

pjevača i bendova koji su kao jugoslavenske zvijezde nastupali po dvoranama od 

Vardara do Triglava 

 

Sve reakcije: 

21Vinka Milošević, Mile Budiša i 19 drugih 

 

  

https://l.facebook.com/l.php?u=https%3A%2F%2Fwww.24sata.hr%2Fnews%2Fhrvoje-klasic-pljuni-i-zabrani-1003190%3Ffbclid%3DIwZXh0bgNhZW0CMTEAAR2zP_GeVtepckAcLhF5vj_XaPar5O-WcZyEcW1YjOP6TZ_Zvgoo9AfhX2g_aem_Dd-E7zxxpsZj7IH_VDK2aQ&h=AT2yVP98AQVMDe3c36vM6kvMuYwN_5LX7m2pm8rnOvkAntkH8tfruei38ACwZZIrVDr5UYYIvqYFpN8qhJ8GnbvxTym7VC0368jr4GPqSVE7Lq-XkUIlW9pQ9dIZyMpovBJz&__tn__=%2CmH-R&c%5b0%5d=AT26hf5e0OxBBcDgDVqR-dbwRkJ-Gwz18UQyx_EfrjFi8V8ezB6mAuolPEsSvrGwqUGJhr8vnzEsObt84uCKC9Orp15OtQQxkIMzSB8D9HqYg4YFwyOTg5-9fr_5lrNy2C_uEKgcQqs2tnxKsvoB2xGoPVE4GG0r3AlMEnvBXa_M9pSZN-xyeB8
https://l.facebook.com/l.php?u=https%3A%2F%2Fwww.24sata.hr%2Fnews%2Fhrvoje-klasic-pljuni-i-zabrani-1003190%3Ffbclid%3DIwZXh0bgNhZW0CMTEAAR2zP_GeVtepckAcLhF5vj_XaPar5O-WcZyEcW1YjOP6TZ_Zvgoo9AfhX2g_aem_Dd-E7zxxpsZj7IH_VDK2aQ&h=AT2yVP98AQVMDe3c36vM6kvMuYwN_5LX7m2pm8rnOvkAntkH8tfruei38ACwZZIrVDr5UYYIvqYFpN8qhJ8GnbvxTym7VC0368jr4GPqSVE7Lq-XkUIlW9pQ9dIZyMpovBJz&__tn__=%2CmH-R&c%5b0%5d=AT26hf5e0OxBBcDgDVqR-dbwRkJ-Gwz18UQyx_EfrjFi8V8ezB6mAuolPEsSvrGwqUGJhr8vnzEsObt84uCKC9Orp15OtQQxkIMzSB8D9HqYg4YFwyOTg5-9fr_5lrNy2C_uEKgcQqs2tnxKsvoB2xGoPVE4GG0r3AlMEnvBXa_M9pSZN-xyeB8
https://l.facebook.com/l.php?u=https%3A%2F%2Fwww.24sata.hr%2Fnews%2Fhrvoje-klasic-pljuni-i-zabrani-1003190%3Ffbclid%3DIwZXh0bgNhZW0CMTEAAR2zP_GeVtepckAcLhF5vj_XaPar5O-WcZyEcW1YjOP6TZ_Zvgoo9AfhX2g_aem_Dd-E7zxxpsZj7IH_VDK2aQ&h=AT2yVP98AQVMDe3c36vM6kvMuYwN_5LX7m2pm8rnOvkAntkH8tfruei38ACwZZIrVDr5UYYIvqYFpN8qhJ8GnbvxTym7VC0368jr4GPqSVE7Lq-XkUIlW9pQ9dIZyMpovBJz&__tn__=%2CmH-R&c%5b0%5d=AT26hf5e0OxBBcDgDVqR-dbwRkJ-Gwz18UQyx_EfrjFi8V8ezB6mAuolPEsSvrGwqUGJhr8vnzEsObt84uCKC9Orp15OtQQxkIMzSB8D9HqYg4YFwyOTg5-9fr_5lrNy2C_uEKgcQqs2tnxKsvoB2xGoPVE4GG0r3AlMEnvBXa_M9pSZN-xyeB8
https://l.facebook.com/l.php?u=https%3A%2F%2Fwww.24sata.hr%2Fnews%2Fhrvoje-klasic-pljuni-i-zabrani-1003190%3Ffbclid%3DIwZXh0bgNhZW0CMTEAAR2zP_GeVtepckAcLhF5vj_XaPar5O-WcZyEcW1YjOP6TZ_Zvgoo9AfhX2g_aem_Dd-E7zxxpsZj7IH_VDK2aQ&h=AT2yVP98AQVMDe3c36vM6kvMuYwN_5LX7m2pm8rnOvkAntkH8tfruei38ACwZZIrVDr5UYYIvqYFpN8qhJ8GnbvxTym7VC0368jr4GPqSVE7Lq-XkUIlW9pQ9dIZyMpovBJz&__tn__=%2CmH-R&c%5b0%5d=AT26hf5e0OxBBcDgDVqR-dbwRkJ-Gwz18UQyx_EfrjFi8V8ezB6mAuolPEsSvrGwqUGJhr8vnzEsObt84uCKC9Orp15OtQQxkIMzSB8D9HqYg4YFwyOTg5-9fr_5lrNy2C_uEKgcQqs2tnxKsvoB2xGoPVE4GG0r3AlMEnvBXa_M9pSZN-xyeB8
https://l.facebook.com/l.php?u=https%3A%2F%2Fwww.24sata.hr%2Fnews%2Fhrvoje-klasic-pljuni-i-zabrani-1003190%3Ffbclid%3DIwZXh0bgNhZW0CMTEAAR2zP_GeVtepckAcLhF5vj_XaPar5O-WcZyEcW1YjOP6TZ_Zvgoo9AfhX2g_aem_Dd-E7zxxpsZj7IH_VDK2aQ&h=AT2yVP98AQVMDe3c36vM6kvMuYwN_5LX7m2pm8rnOvkAntkH8tfruei38ACwZZIrVDr5UYYIvqYFpN8qhJ8GnbvxTym7VC0368jr4GPqSVE7Lq-XkUIlW9pQ9dIZyMpovBJz&__tn__=%2CmH-R&c%5b0%5d=AT26hf5e0OxBBcDgDVqR-dbwRkJ-Gwz18UQyx_EfrjFi8V8ezB6mAuolPEsSvrGwqUGJhr8vnzEsObt84uCKC9Orp15OtQQxkIMzSB8D9HqYg4YFwyOTg5-9fr_5lrNy2C_uEKgcQqs2tnxKsvoB2xGoPVE4GG0r3AlMEnvBXa_M9pSZN-xyeB8
https://l.facebook.com/l.php?u=https%3A%2F%2Fwww.24sata.hr%2Fnews%2Fhrvoje-klasic-pljuni-i-zabrani-1003190%3Ffbclid%3DIwZXh0bgNhZW0CMTEAAR2zP_GeVtepckAcLhF5vj_XaPar5O-WcZyEcW1YjOP6TZ_Zvgoo9AfhX2g_aem_Dd-E7zxxpsZj7IH_VDK2aQ&h=AT2yVP98AQVMDe3c36vM6kvMuYwN_5LX7m2pm8rnOvkAntkH8tfruei38ACwZZIrVDr5UYYIvqYFpN8qhJ8GnbvxTym7VC0368jr4GPqSVE7Lq-XkUIlW9pQ9dIZyMpovBJz&__tn__=%2CmH-R&c%5b0%5d=AT26hf5e0OxBBcDgDVqR-dbwRkJ-Gwz18UQyx_EfrjFi8V8ezB6mAuolPEsSvrGwqUGJhr8vnzEsObt84uCKC9Orp15OtQQxkIMzSB8D9HqYg4YFwyOTg5-9fr_5lrNy2C_uEKgcQqs2tnxKsvoB2xGoPVE4GG0r3AlMEnvBXa_M9pSZN-xyeB8
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MILJENIK LJEVICE ŠEPURIO SE U NEW YORKU '91. 

DOK SMO BILI NAPADNUTI: I USPIO JE U NAUMU 

 

Zvonimir Hodak 
 

Završni je čin maškarade u Lijevoj našoj, ili točnije rečeno, političke maske padaju 

k'o jesenske kruške ili šljive. Treba samo pratiti na fejsu neumoljivog Dražena 

Travaša. 

16.09.2024.  

On sve prati, sve vidi i ubada točno gdje treba: "Izbor iz programa HTV-a: 1. 

Komemoracija za zločinca Budu i izjave Tvrtka Jakovine te kadrovi ekipe Udbaša, 

KOS-a i BIA-e… 2. Gnojidba o srpskim velikanima, glumcima i pevačima… 3. 

Boris Dežulović, Ivica Ivanišević, Viktor Ivančić i Feralova gnojčad…; 4. Po ure 

sa Sandrom Benčić uz obećanje da će nakon toga zašutjeti". Travaš je za njih "ljuta 

trava". Šteta što "otrovni" Trava nije bio na ispraćaju na Mirogoju… Njih 150 

sliče Budi k'o jaje jajetu, ili bolje rečeno, k'o mućak mućku. 

Kad oni propjevaju mnogi će utihnuti… 

Ima i dobrih stvari, ali samo na fejsu. Višnja Strenja javlja: "I tako odoše Fred 

Matić, Budo Lončar, Vanja Špiljak, Bora Đorđević. Ovakve gubitke nisu imali još 

od Sutjeske!". Sad jugofili nastupaju otvoreno, nema više Tuđmana i Šuška pa 

koga da se boje. Plenkija? Ha, ha! Izlaze sve više na svjetlo dana. U zadnje vrijeme 

ih je osobito krenulo. Hrvatski Jugoslaveni Rade Šerbedžija, Tvrtko Jakovina, 

Milorad Pupovac, Ivica Maštruko, Ivica Ivanišević, "Ivica i Marica", Anđelo 

Miloš, Tomislav Tomašević, Vlada RH… izražavaju duboku sućut šefu OZN-e u 

Zadru krvave 1945.g. te još bljezgare o nekom "hrvatskom ministru vanjskih 

poslova". Buda je čitav svoj život služio samo Jugi. 

Točka. Njih 150 na zagrebačkom krematoriju, slaveći pokojnika bez trunka srama, 

pljuckaju po Budinim žrtvama i žrtvama njegovih "budista". Povijesne 1991.g. 

kad smo, slikovito rečeno, ostali "goli i bosi", kad je bila okupirana jedna trećina 

nove, mlade i nenaoružane države, naš se Buda šepurio u New Yorku te u ime 

Jugoslavije zatražio u UN-u izglasavanje rezolucije o zabrani naoružanja 

"zaraćenih" strana. I uspio je.  

To je bila klasična veleizdaja koju prešućuje i zataškava ona šačica poltrona koji 

su mu došli na ispraćaj i koji javno tuguju za njim. Njima na savjest! Recimo, 

Miljenko Jergović piše: "Hrvati će radije biti konobari i sobarice ako znaju da je 

Srbima još gore". Kakva duboka misao našeg "proslavljenog" pisca. Ne bih se 

začudio da se i Miljenko našao na krematoriju na ispraćaju Bude. Svaka država 

ima svoje petokolonaše i izdajnike, ali nigdje im nije tako lijepo i nigdje nisu tako 

maženi i paženi kao u Hrvatskoj. 

A sad nešto što bi trebalo zvučati duhovito ili barem slično tomu. Karolina 

Vidović tvrdi kako je Plenkovićevo slavljenje Bude Lončara uvreda hrvatskim 

građanima. Nazvati Budu Lončara "velikim patriotom" krajnji je cinizam. Ako 

tako misli predsjednik Vlade onda, po Vidović Krišto, on to izriče ne samo u svoje 



460                     ZVONIMIR HODAK, THOMPSON I ZDS  

 
 
nego i u ime svih članova Vlade, dakle i u ime Tome Medveda, Ivana Anušića, 

Ivana Penave… Kad će u Hrvatskoj doći vrijeme da političari otvoreno kažu popu 

pop, a bobu bob? Zamislite da neki Ukrajinac predloži uvođenje embarga Ukrajini 

na kupnju oružja sad u vrijeme kada je Rusija napada. Bi li u slučaju smrti 

Zelenskij takvog Ukrajinca proglasio "velikim patriotom"? Hrvatsko poltronstvo 

je čudo. To je kombinacija lažne finoće, diplomatskog takta i političkog 

dodvoravanja, ulagivanja i osjećaja manje vrijednosti. 

Inventura onog što vlast nije ove godine ostvarila, trajat će cijelu iduću godinu. 

Malo o predsjedničkim izborima... 

Inače, izbori za predsjednika Republike u Hrvatskoj su već dugo slijepa ulica, pa 

je glupo trošiti rasvjetu u slijepoj ulici. Međutim, u zadnje me vrijeme mnogi 

pitaju za koga ću glasovati u nadolazećim predsjedničkim izborima. Ljudi su 

zbunjeni kandidatima koje ljevičarski mediji svakodnevno propagiraju. Naravno, 

ne pretendiram da me podrže svi od oko 250 tisuća pratitelja moje kolumne, ali 

savjetujem svim dobronamjernim Hrvatima i Hrvaticama koji žele napokon opet 

jednom vidjeti na funkciji predsjednika države ozbiljnu, poštenu, domoljubnu i 

snažnu osobnost, da glasuju za Tomislava Jonjića. 

Mnogi će reći kako on nije dovoljno poznat široj javnosti, da je marginalac. 

Međutim, ima tomu razlog. Primijetili ste s kakvom je pompom najavljena i kako 

se uredno medijski prati kandidatura Primorca, Milanovića i Kekinice. Svi su oni 

iskočili iz istog šešira, samo s raznim ukrasima. O kandidaturi Tomislava Jonjića 

možete ponešto pročitati tek u Hrvatskom tjedniku. U ostalim pisanim i 

elektroničkim medijima vlada zavjet šutnje. Ne treba njima u utrci za Pantovčak 

osoba koja je neovisna, odvjetnik koji je zastupao haaške optuženike, bivši 

hrvatski branitelj i diplomat bez i jedne mrlje. Upoznali smo se jednom u mom 

uredu. To je hrabra i poštena osoba, intelektualac koji dobro poznaje hrvatsku 

povijest, ali i stvarnost. Autor je više povijesnih djela, vrsni poznavatelj prilika u 

kojima žive Hrvati u BiH, katolik, desno orijentiran i čvrstih moralnih vrijednosti. 

On je zapravo sve ono što današnje političke elite preziru i ne žele u politici jer bi 

im bio ogledalo. 

Mada izbori još nisu blizu, sad se bruse koplja, pa sam ja svoje nabrusio. Nadam 

se da će ga podržati brojne hrvatske istaknute javne osobe koje znaju procijeniti 

kome dati svoj glas. Jonjićeva kampanja je do sada bila prilično oskudna jer njega 

ne financiraju milijunskim iznosima stranke i njihovi poltronski donatori. On sam 

financira svoje pojavljivanje među biračima. No, nije li to zapravo ono što nam 

treba. Umjesto namještenih, politički izmanipuliranih i kupljenih kandidata, dobili 

bi napokon i nekoga tko ne pripada toj "dvorskoj" kamarili već se hrabro sam 

upušta u krajnje neravnopravnu borbu. Poput Davida i Golijata. Međutim, ne 

zaboravimo, David je uspio pobijediti Golijata. Može li Jonjić, uz svesrdnu 

podršku birača, pobijediti Milanovića, Primorca i Kekinicu? Vidjet ćemo… 

Redakcija koja 'hrabro' dere po 'čavoglavima' 

Za očekivati je kako će lijevi mediji i dalje ignorirati Jonjićevu kampanju, ali će 

sigurno u središte zanimanja gurnuti izvjesnu Auroru Weiss, savjetnicu za 

sigurnost i vanjsku politiku Milorada Dodika. Navodno je snimljena u uredu Ante 
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Nobila, a priča se kako će se kandidirati za predsjednicu RH time što namjerava i 

dalje stolovati u Banjoj Luci. Aurora je odličan materijal za naše lijeve medije, a 

kako je i sama izjavila, ona će biti kobila u utrci s kornjačama. Izjavila je kako se: 

"Kobila utrkuje s kornjačama, a ja nisam kornjača". Znači, sebe smatra kobilom?! 

Uglavnom, čim je Jonjić objavio svoju kandidaturu iz jugo mraka je izronila 

Aurora Weiss s jednim jedinim ciljem da kampanju pretvori u cirkus. 

Kad medijima ne upadnete u oko ne pomaže ni okulist… 

Javio mi se emailom Neven Ribarić, zabrinuti otac Lane Ribarić. Lana je 

novinarka Jutarnjeg lista. Prije svega da odmah raščistimo. U ovoj državi izlaze 

tri relevantna dnevna lista: Jutarnji, Večernji i Slobodna Dalmacija. I sva tri su 

manje ili više ljevičarska. Ocu smeta što sam njegovu kćer proglasio 

kolumnisticom, a ona je samo novinarka. Njen sporni dio teksta glasi: "Ovo 

Goranu Bregoviću nije bilo baš pametno, pjesma je seljačija, ali puno prije nje 

treba zabraniti Čavoglave…". Nakon tog mudrog otkrića slijedi moje 

"ironiziranje": "Bravo Lana. Ti si stvarno novinarka godine…". Otac Neven moli 

da ne pišem ružne riječi o mladim novinarima koji ni o čemu ne mogu 

odlučivati… 

"Nažalost, vaš tekst je proslijedilo više portala i neistina se ne može ispraviti". 

Slažem se s ocem Nevenom da danas, kad navodno vlada potpuna "sloboda 

medija", novinari ne mogu pisati onako kako misle oni već kako "misli" njihovo 

uredništvo. A urednici znaju odakle vjetar puše pa ne dopuštaju ni mladim ni 

starijim novinarima da "talasaju". Dakle, žao mi je ako je mlada novinarka 

zabrinuta. Možda bi trebala biti još više zabrinuta u kakvim novinarskim uvjetima 

radi. Doista, njena usporedba nije bila primjerena. Koliko je boraca HOS-a 

poginulo s pjesmom Čavoglave na usnama, na Srđu iznad Dubrovnika i na drugim 

našim bojišnicama? Očito je redakcija pro-jugoslavenskog Jutarnjeg izabrala 

mladu i još naivnu novinarku kako bi je zloporabila da javno zatraži zabranu 

Čavoglava, a da istodobno relativizira uvredu A. Dragaša i Bojana Mupćete. 

Sad imamo nezadovoljnu novinarku i zabrinutog oca dok redakcija Jutarnjeg trlja 

ruke. Još pokoji takav člančić i prvom prilikom zatražit će javno zabranu 

Čavoglava. Možda za tu smicalicu iskoriste neku drugu novu mladu novinarku ili 

novinara koji će se pod takav tekst potpisati. A možda, nakon članaka mladih 

novinara, Jutarnji zapuca "teškom artiljerijom" iz pera Borisa Vlašića, Roberta 

Bajrušija, Ivanke Tome, Snješke Pavić… da ne nabrajam svih do kraja. Mladoj 

Lani želim više sreće s izborom redakcije koja i dalje "hrabro" dere po 

"čavoglavima". Kod njih još ni Berlinski zid nije pao… 

Iz socijalne karte malog Isusa vidi se da nije bio rođen na državnim jaslama. 

FOTO: HINA/Denis Cerić 

Kad već ne smiju Thompson i Škoro, mogu Kekin i Ukraden 

Hajmo se sad malo vratiti nedavnom koncertu Bijelog Dugmeta u Splitu. Pjevalo 

se o propaloj državi Jugoslaviji. Nitko se nije bunio, nitko nije prijavljen, nitko 

nije kažnjen, nitko nije priveden i nitko nije isključio struju izvođačima. To je 

dokaz kako je kod nas moguć visok stupanj tolerancije. Evo, malo dobre volje i i 

fleksibilnosti pa je sve moguće. Kad već ne smiju pjevati Thompson i Škoro (za 
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njih nema tolerancije), mogu Mile Kekin i Neda Ukraden. Policija bar tada može 

odahnuti. Nije ni njima lako stalno ispisivati prijave. Parola ZDS, hrvatski grb s 

prvim bijelim poljem, pjesme kao Čavoglave… sve to policiji uzrokuje dodatan 

posao pisanja prijava. 

Kad pjevaju Bijelo Dugme, Prija, Ukradenica i kompanija iz komšiluka to je 

melem ne samo za naše umorne policajce nego i za uši Jurice Pavičića, Ante 

Tomića, Rudanice, Robija Bajrušija, Borisa, Ivice Ivaniševića… i nema kraja 

nabrajanju sretnika. Stisneš "bijelo dugme" pa ekipa iz komšiluka u niskom startu 

srlja ponovno ovu jesen popuniti Arenu i novo izgrađene srpske centre diljem 

Lijeve naše. Uporno nas pokušavaju uvjeriti kako bez bratstva i jedinstva 

jednostavno ne ide pa ne ide. 

Na vijest da je Paunović na izborima za novog šefa SDP-a dobio preko 20 posto 

glasova, Hajdaš Dončić je navodno izjavio kako je to podvala jer nije čuo nikakve 

glasove. 

Tuđmana sam upozorio gdje sam vidio Lončara i Jovića: Dobio sam sažalni 

pogled 

Dolazi jesen. Tako će se od 1. listopada pokazati kako se potrošače može uspješno 

musti pomoću struje. Stravično. 

Za vrijeme nedavnih poplava voda je poplavila grafite išarane po fasadama zgrada 

u gradu. 

Košarkaška utakmica između Crvene zvezde i Zadra potvrđuje da je najtraženiji 

uvozni artikal u Srbiji hrvatska zastava. Plane čim se pojavi. 

Nadbiskup Uzanić zalaže se za dijalog kultura, no valja prije toga uspostaviti 

kulturu dijaloga. 

U tramvaju na Jelačić placu zatečena su dva rumunjska džepara s rumunjskom 

rukom u hrvatskom džepu. To još nije regulirano bilateralnim Ugovorom o 

pristupu EU-u. 

Prosvjedna moć hrvatskih prosvjednika veća je nego propusna moć hrvatskih 

cesta. 

 

https://www.facebook.com/photo/?fbid=122131361900359204&set=a.122104549610359204&__cft__%5b0%5d=AZUQE4xCF8j33Ourbv5sk2y2dgKHiHJ9CKw6IyeJRYf8tsNOoWv7NTK26PYcnTafQojFg6cuxFmZ2App7DaJfF_zPgao9XFslfEwzCe1nSBPlWhEXDevpF1s2e4mWYsMeu3mIN3HBIWJ6GTh6PYboull9tPeBsaEPGVU0n8BrDZuog&__tn__=EH-R
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Sve reakcije: 

141Vjekoslav Krizanovic, Pero Dubravčić i 139 drugih 

  

https://www.facebook.com/photo/?fbid=122131361900359204&set=a.122104549610359204&__cft__%5b0%5d=AZUQE4xCF8j33Ourbv5sk2y2dgKHiHJ9CKw6IyeJRYf8tsNOoWv7NTK26PYcnTafQojFg6cuxFmZ2App7DaJfF_zPgao9XFslfEwzCe1nSBPlWhEXDevpF1s2e4mWYsMeu3mIN3HBIWJ6GTh6PYboull9tPeBsaEPGVU0n8BrDZuog&__tn__=EH-R
https://www.facebook.com/photo/?fbid=122131361900359204&set=a.122104549610359204&__cft__%5b0%5d=AZUQE4xCF8j33Ourbv5sk2y2dgKHiHJ9CKw6IyeJRYf8tsNOoWv7NTK26PYcnTafQojFg6cuxFmZ2App7DaJfF_zPgao9XFslfEwzCe1nSBPlWhEXDevpF1s2e4mWYsMeu3mIN3HBIWJ6GTh6PYboull9tPeBsaEPGVU0n8BrDZuog&__tn__=EH-R
https://www.facebook.com/photo/?fbid=122131361900359204&set=a.122104549610359204&__cft__%5b0%5d=AZUQE4xCF8j33Ourbv5sk2y2dgKHiHJ9CKw6IyeJRYf8tsNOoWv7NTK26PYcnTafQojFg6cuxFmZ2App7DaJfF_zPgao9XFslfEwzCe1nSBPlWhEXDevpF1s2e4mWYsMeu3mIN3HBIWJ6GTh6PYboull9tPeBsaEPGVU0n8BrDZuog&__tn__=EH-R
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S LISTE 256 KOJI SU PODRŽALI TOMISLAVA JONJIĆA 

JE I: 

78. Zvonimir HODAK odvjetnik i publicist (Zagreb) 

 
LIJEVOM NAŠOM 

 

IMAO SAM ZANIMLJIV PRIJEDLOG ZA TUĐMANA I 

ŠUŠKA: REKLI SU MI DA POKUŠAM SAM 

 

ZVONIMIR HODAK 
 

Tko o čemu, ja ću opet malo o našoj hrvatskoj ljevici. Hrvatska ljevica je ponosna 

na svoju jugo tradiciju, svoj NOB, svoja dostignuća, svoje "napredne stavove", 

kako u pravilu tepa samoj sebi. 

30.09.2024.  

Ovih dana naletim na fejsu na tekst Ivana Kiša. Kao da sam sreo samog sebe, Kiš 

se kao opravdava pa kaže: "Ovaj sam tekst pronašao na bespućima interneta pa 

koga zanima. Sličnost sa stvarnim činjenicama je namjerna. Dakle, ljevica je 

izašla iz Sabora kad se je glasovalo o hrvatskoj neovisnosti. Ljevica je predala 

hrvatsko oružje JNA. Ljevica je glasala protiv zakona o hrvatskom jeziku. Ljevica 

je bila protiv Pelješkog mosta. Ljevica je bila protiv LNG terminala na Krku. 

Ljevica je lagala za dogovor Tuđmana i Miloševića. Ljevica je neprekidno 

optuživala Tuđmana i mnoštvo hrvatskih časnika i vojnika za ratne zločine. 

Ljevica je izvela privatizaciju najvažnijih državnih firmi. Ljevica je pokušala 

zaštititi udbaše prilikom izručenja Njemačkoj. Ljevica je vodila najneuspješnije 

hrvatske vlade. 

Ljevica je, dok je bila na vlasti, devastirala hrvatsku vojsku i obavještajne službe. 

Ljevica je bila protiv modernizacije hrvatskog ratnog zrakoplovstva. Ljevica je 

željela privatizirati sve hrvatske autoceste. Ljevica je bila protiv uvođenja kune. 

Ljevici je smetalo prvo bijelo polje hrvatskog grba. Ljevica želi zabranu pozdrava 

ZDS. Ljevica inzistira na falsificiranoj komunističkoj hrvatskoj povijesti. Ljevica 

uvijek traži zabranu Thompsonovih koncerata dok hrli na koncerte srpskih cajki. 

Ljevica je ateistička i anti kršćanska, podržava pobačaj, aktivni je promotor 

LGBTIQ+ agende. Ljevica desetljećima blati i lažno optužuje blaženog kardinala 

Alojzija Stepinca. Ljevica neprekidno djeluje protiv katoličke Crkve, ustrajno 

napada većinu katoličkog svećenstva i vjernika.  

Ljevica se protivi povratku hrvatskih iseljenika i njihovih potomaka u domovinu. 

Ljevica ima monopol na hrvatsku kulturu. Ljevica dominantno upravlja hrvatskim 

medijima. Ljevica veliča Tita, jednog od najvećih zločinaca svjetske povijesti. 

Ljevica ima lijepih riječi za propalu tamnicu hrvatskog naroda - Jugoslaviju. 

Ljevica se redovno nabacuje blatom po vrhunskim hrvatskim sportašima. Ljevica 

radi sve ne bi li učvrstila veze sa zemljama 'regije', a na uštrb odnosa sa 
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zapadom…". Autor se na kraju ispričava ako je nešto izostavio jer je toliko toga 

protuhrvatskog da je teško sve to zapamtiti. Potpisujem, ali koga zbog toga boli 

glava… 

FOTO: HINA 

Tuđman je i danas kost u grlu ljevičarima 

Uglavnom, s tom i takvom ljevicom, koja nikada nije bila hrvatska niti će ikada 

biti, nezbrojena i smotana hrvatska desnica priželjkuje suradnju! Takva tobožnja 

"desnica" u biti su tek otpali jugo komunistički otpadci, politički diletanti i 

bezglavi smušenjaci kako ih je nazivao hrvatski velikan i utemeljitelj hrvatske 

države dr. Franjo Tuđman. I da na kraju i zasolim, Franjo Tuđman i danas je kost 

u grlu razno raznim orjunašima i takvim ljevičarima. Toj i takvoj hrvatskoj 

"desnici" ne sviđaju novoizabrani saborski zastupnici pa se odmah "sele" na stranu 

na kojoj stoluju Benčićka, Kekinica, Raukarica tako da se lijevo sinkronizirano 

kokodakanje može nastaviti s dodatnim snagama. Kad se neočekivano u saboru 

pojavi poneki intelektualac odmah započne lijevo kokodakanje, vrijeđanje i 

njegovo prozivanje. 

Hrvatska ljevica je uvijek egzistirala na rubu izdaje. To je primijećeno još u 

vremenu Antuna Gustava Matoša koji je i sam o tome pisao i čudio se. Nova su 

vremena, a hrvatska ljevica još živi u neprežaljenoj Jugi. Misle da je njihova laž 

samo "prilagođena" istina. Kažu da istina uvijek ispliva na površinu. To je 

relativno točno. Jednom ispliva, ali ponekad kao lešina pluta po površini… 

Sjeli su mu na račun. Računao je na to… 

Neki ljevičari su nemoralni, a neki imaju dvostruki moral. Pljuni i zabrani, ili kako 

Dražen Travaš vidi Hrvoja Klasića ljevičarsku "istoriju" naše novije povijesti: 

"Evo nam još jednog stalnog gosta i ljubimca svih Zun Zara portala, televizija i 

gnojidbenih medija -našeg Klasića, defektnog imena i istog svjetonazora". Evo 

što nam Hrvojica predlaže: "Pod hitno bi trebalo zabraniti televizijsko i radio 

emitiranje hitova Miše Kovača, Olivera Dragojevića, Novih fosila, Parnog valjka, 

Azre i svih ostalih hrvatskih pjevača i bendova koji su, kao jugoslavenske 

zvijezde, nastupali po dvoranama od Vardara do Triglava". 

To je, k'o bajagi, trebala biti vrhunska ironija našeg "istoričara". Više je ironije u 

tvrdnji "istoričara" Goldsteina da je Hitler slao u Jasenovac "drobilice za kosti" pa 

je to razlog zašto u Jasenovcu od 700.000 ubijenih nema ni jedne kosti. Komentar 

Mile Bucića: "Fakultet političkih nauka, tu se kote novinari". Klasić je jedan od 

onih koji voli ići do kraja, ali doći će vrijeme kad će morati platiti alimentaciju… 

Naime, kaj? Sve ovo što je iznio Ivan Kiš, Draže Travaš, Ivica Granić i drugi, 

uglavnom samo na fejsu, znaju i naši vrapci. Možeš ti jugofile deklasirati 

argumentima sto puta, ali oni su svoje stavove uklesali (kao u kamenu) kroz tisak, 

televiziju, radio, sve medije koje čvrsto drže u svojim rukama. 

FOTO: HINA/Edvard Šušak 

Prijedlog Tuđmanu i Šušku 

Kada umre Buda Lončar, osvjedočeni partizanski egzekutor, organiziraju 

akademije, na kojima sve što je radio (ubijao, davio u moru, sredio embargo na 

kupnju oružja 1991.g. u UN-u) pretvaraju u nacionalne "zasluge". Politika je kao 
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rijeka, nekog odnese, a nekog izbaci. Budu je izbacilo more za koje je bio tijesno 

vezan od tragične 1945.g. pa do smrti. Prema tome, može Kiš pisati, analizirati, 

osvjetljavati, ukazati itd, oni su uvijek spremni sve to prekriti svojim lažima iliti 

"prilagođenim" istinama. Dok je trajao Domovinski rat i dok su se branitelji, pa i 

HOS-vci, borili na Srđu s četnicima, "oni" su već točno znali tko će u mladoj 

hrvatskoj državi kontrolirati tisak, tko televiziju, tko radio… Tako nam se 

dogodilo: radio ne radio, slušaj radio! Kad sam jednom Tuđmanu i Šušku 

predložio da se pokrene jedan dnevnik desne, prohrvatske orijentacije, dobio sam 

odgovor "Pa hajte, pokrenite vi!".  

Zato je ono što pišem u mojim kolumnama već godinama kao i mnogi drugi 

domoljubni kolumnisti samo sviranje onoj stvari… Koliko je već samo 

domoljubnih tema obrađeno u raznim kolumnama koje kruže fejsom. Međutim 

nikada nećete o tim istim temama i argumentima za njih čuti ni riječi u našim 

mainstream dnevnicima, tjednicima ili televizijskim programima. Vlada zavjet 

medijske šutnje o bitnim hrvatskim problemima kao i tišina o kandidaturi 

Tomislava Jonjića za Pantovčak. Da se kojim slučajem kandidirao Ante Tomić, 

Vedrana Rudan ili netko sličan o tome bi brujali svi mediji, a izašla bi i sabrana 

djela tih naših ljevičara. Nemam političkih ambicija pa se mogu samo zlobno 

smješkati. Jonjiću pak nije do smješkanja… 

Dok smo mi imali svoje principe, oni su imali Gavrila. 

Trideset i prva je obljetnica operacije Džep 93. Operacije je to koje se Ivica 

Ivanišević iz Slobodanke i dan danas srami. Zločesti "krivousti" Tuđman je za par 

sati pretekao Bošnjake i Srbe da "realizuju" njihov dogovor po kojem bi 9. rujna 

Srbi osvojili Gospić, a Bošnjaci Mostar te, "molim lepo", izbili na more. I danas 

bi odjekivalo "Lepom njihovom" oj, Jugo, jugice! I ne bi Davoru Ivankoviću iz 

Večernjaka palo na pamet "nediplomatski" tvrditi kako: "Jugoslavija nije bila 

samo dobra glazba i jaka kulturna scena s kraja 80-tih. To je uljepšavanje povijesti 

države koja je bila diktatura nastala na groznom zločinu". Nesretni Davor ide čak 

i dalje pa piše: "Godine 1945. Titove ubojice pobile su više ljudi nego bombe u 

Hirošimi i Nagasakiju".  

FOTO: Screenshot 

Juga je i danas dobar biznis 

I što sad? Od vremena kad su eksplodirale te dvije famozne, povijesne atomske 

bombe krajem 1945.g. poginulo je 130 tisuća ljudi. U isto vrijeme je na "ovim 

prostorima" bilo ubijeno 180 tisuća ljudi. Na njih nije bačena atomska bomba, oni 

nisu stradali u borbi, nisu svi ni bili ni vojnici. Bilo je i žena i djece. Pobijeni su 

bez suđenja, a njihova tijela zatrpana su po "Hudim jamama" diljem Hrvatske i 

Slovenije… Te zločine bez presedana organizirali su i realizirali Tito, Ranković, 

Kardelj i drugovi partizani iliti komunisti. Masovnih zločina kasnije više nije bilo, 

ali je "partija" nastavila "državne neprijatelje" likvidirati sve do kraja 1988. 

godine. I što dodati ovoj našoj povijesti zločina? Što o ovom misle "Gera i Pofuk" 

kao i ostali "pevači" oj Jugo, jugice… 

Bijelo Dugme orilo se nedavno u Splitu. Vijorila se zastava SFRJ na ekranu. Ta 

država i danas je dobar "biznis" za Gorana Bregovića i istomišljenike. Mnogima 
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je pjevanje "Oj Jugo, jugice" samo nekakva budalaština. Po takvima svatko ima 

demokratsko pravo biti budala. To poentira i Davor. Samo jedni za Čavoglave i 

ZDS idu sucima za prekršaje, dok drugi imaju demokratsko pravo pjevati Jugi i 

vijoriti jugo zastavu. Ma što tko pričao, Jugovići su opet na sceni i u modi. To su 

oni kojima su u Beogradu najbolji tulumi. Nije onda ni čudno što zagrebačka 

zlatna mladež iz svojih vila pod Sljemenom vikendom hrli u "prestolnicu". 

Stravičan je podatak da je dedek Kajbumšćak bio ljudožder, a možda i srbožder. 

To je otkrio svijetu dedek Pantovčak na svjedočenju u Haagu. 

Na pomolu je novi holokaust. Na vijest da je Izrael spreman napasti na Bliskom 

istoku skladišta oružja za masovno uništenje pametnim raketama "Uradi sam" 

koje same pronalaze cilj, u Izraelu je nastupila panika, a brojni Izraelci potražili 

su azil u Iranu…. 

Ivica Marijačić je u dilemi: "Ako je Radić napustio Penavu zbog, kako tvrdi, 

koalicije s HDZ-om, onda je najnormalnije očekivati kako će njegova stranka 

zauzeti najoštriji oporbeni odnos prema HDZ-u. Ali Radić ne isključuje 

mogućnost koalicije s HDZ-om, a još manje isključuje potporu HDZ-ovom 

predsjedničkom kandidatu Draganu Primorcu". Nitko ne može slijediti takve 

amplitude. 

Zasut sam pozivima o utrci za Pantovčak: Izjasnio sam se glasno i jasno 

U noćnom TV programu ima toliko horor filmova da je nemoguće pronaći film 

nakon kojeg je moguće zaspati. 

Nevladinih udruga je preko devedest tisuća pa njihovom brojnom članstvu treba 

priznati status nacionalne manjine. 

Nakon početka sukoba u Gazi, ratni reporteri iz Lijepe naše raštrkaše se po 

Bliskom istoku. Kad su oko njih počele eksplodirati bombe, na prve detonacije 

povukli su se na mirnije destinacije. Originalan je bio jedan koji je o ratu u Gazi 

izvještavao s Dugog rata. 

Kažu da ako je žena varljiva pravda je u njenim rukama kvarljiva. 
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Imao sam zanimljiv prijedlog za Tuđmana i Šuška: Rekli su mi da pokušam 

sam 

Tko o čemu, ja ću opet malo o našoj hrvatskoj ljevici. Hrvatska ljevica je ponosna 

na svoju jugo tradiciju, svoj NOB, svoja dostignuća, svoje "napredne 

stavove", kako u pravilu tepa samoj sebi. 

 

Sve reakcije: 

41Zlata Barisa, Ivan Balić i 39 drugih 
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DAVOR DIJANOVIĆ, DRAGOVOLJAC.COM., 2025. 

 

DIJANOVIĆ NA MOM FACEBOOKU 

 

(GEO)POLITIČKI OBJEKTIV 

 

LJEVICA NE PRESTAJE S NAPADIMA NA THOMPSONA: 

OVAKAV SPEKTAKL KEKIN I EKIPA MOGU SAMO 

SANJATI 

 

NAPADA LI THOMPSONA JONJIĆ ILI LAŽNA 

DESNICA? 
 

Već sam komentirao napade na Jonjića od lažne desnice tj. onih koji se 

predstavljaju desnicom, a zapravo rade za globaliste.  

Mnogi s desna su i mene napali zbog Peticije ZDS kojom smo branili Thompsona. 

Danas je Thompson dozvolio da spot o Jonjiću koriste njegovu glazbu kako mi 

javlja hrvatski snimatelj Krešimir Lasić. S obzirom da su na izborima pretrpjeli 

katastrofu od Jonjića možda je ovo i napad na Thompsona koji je hrvatskom 

domoljubu koga je podržao veliki broj poznatih Hrvat dao tu dozvolu. Inače meni 

posebno smeta taj napad jer sam već i pisao kako je u Bujici Bujanec tvrdio da je 

potpisao Peticiju ZDS Mladog Jastreba. Kada je i poslije mog upozorenja 

ponovio isto ponudio sam mu nagradu od 1000Eu ako nađe potpis Mladog 

Jastreba na toj Peticiji. To sam poslao i direktoru Z1. Nisam dobio odgovor od 

Bujanca, pa me šokira da uopće spominje Thompsona i on i Radić. Te 2015. sam 

imao i žestoke polemike s jednim poznatim hrvatskim kolumnistom da bi kasnije u 

knjizi o Thompsonu stavi naslov jednog njegovog teksta kao naslov velikog 

poglavlja. Sada kada je ljudima jasno da su oni zapravo lažna desnica jer misle 

samo na sebe i svoju korist pokušavaju spriječiti okupljanje oko Jonjića.  

Kada su stvarali DP podržao sam ih u Lisinskom, ali prošle godine kada sam 

vodio borbu da u HAZU za akademika ne izaberu kandidata koji je kao ravnatelj 

HIP-a Slavonski Brod uklonio bistu Utemeljitela RH nikakvu pomoć od njih nisam 

dobio. 

Ali vratimo se Jonjiću. Okupljanja oko njega se boje svi globalisti u RH, a još je 

gore kada to dolazi od ljudi koji se predstavljaju desničarima i zbog vlastitih 

interesa ili zato što tajno rade za globaliste su pokušali onemogućiti kandidata s 

velikom podrškom hrvatskih 'istaknutih desničara'. Osim toga Jonjić im je stalno 
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ponavljao da su se kandidirali kada je njegovu kandidaturu podržao veliki broj 

poznatih domoljuba, pa su već time pokazali da nisu prava domoljubna opcija, jer 

domoljubi nikada ne bi pokazali prezir prema takvim ljudima. I ovo što su dobili 

glasova je vjerojatno zato što ljudi vjerojatno i ne znaju o tome. 

Pogledajte samo neke od tih 'istaknutih desničarima' koji nisu važni ovim lažnim 

desničarima: 

1. akademik Ivan ARALICA književnik, bivši predsjednik Županijskog 

doma Hrvatskoga državnog sabora (Zagreb) 

2. 5. dr. sc. Mato ARTUKOVIĆ povjesničar, znanstveni savjetnik 

(Slavonski Brod) 

3. 9. Ivan BAKOVIĆ, prof. predsjednik Društva književnika Herceg-Bosne 

(Mostar) 

4. 10. dr. sc. Nikola BANIĆ znanstvenik, publicist (Zagreb) 

5. 11. Slavica BAREŠIĆ umirovljenica, udovica pok. Mire Barešića 

(Zagreb) 

6. 19. Liljana Lili BENČIK kolumnistica i blogerica (Pula) 

7. 22. prof. dr. sc. Mihovil BIOČIĆ sveučilišni profesor, utemeljitelj HDZ-

a u Kaštelima, ratni ravnatelj KBC-a Split, publicist (Split) 

8. 23. dr. sc. Ante BIRIN povjesničar, znanstveni savjetnik (Zagreb) 

9. 25. Ivica BLAŽEVIĆ hrvatski ratni vojni invalid, umirovljeni časnik 

Hrvatske vojske 

10. 28. Gojko BORIĆ novinar i publicist, bivši hrvatski politički emigrant 

(SR Njemačka) 

11. 29. Damir BOROVČAK novinar i publicist (Zagreb) 

12. 38. dr. Luka BUDAK jezikoslovac, ravnatelj Centra hrvatskih studija i 

umirovljeni viši predavač Sveučilišta Macquarie u Sydneyu, počasni 

doktor Sveučilišta u Splitu (Australija) 

13. 45. dr. Jure BURIĆ studentski prvak iz 1971., književnik, župan i bivši 

saborski zastupnik (Ravno) 

14. 47. Meri CETINIĆ glazbenica, pijanistica, kantautorica i skladateljica 

15. 52. Mirko ČONDIĆ umirovljeni pukovnik Hrvatske vojske, hrvatski ratni 

vojni invalid, predsjednik Središnjeg stožera za zaštitu digniteta 

Domovinskog rata (Split) 

16. 55. Jadranka ČULJAK DUVNJAK odvjetnica (Osijek) 

17. 56. Tihomir ČULJAK, dipl. oecc. dragovoljac Domovinskog rata, 

publicist, poduzetnik (Osijek) 

18. 57. dr. sc. Ante ČUVALO hrvatski politički emigrant, sabornik u 

Hrvatskome narodnom vijeću, povjesničar i publicist, sveučilišni 

profesor, po povratku u domovinu sa suprugom utemeljio nakladničku 

kuću CroLibertas 

19. 58. prof. Ivana (Ikica) ČUVALO povratnica iz Chicaga, profesorica u 

američkim koledžima, prevoditeljica, suutemeljiteljica nakladničke kuće 

CroLibertas 

20. 68. Davor DIJANOVIĆ novinar i publicist (Bjelovar) 
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21. 72. Davor DOMAZET-LOŠO admiral, geostrateg i geopolitičar, pisac, 

bivši načelnik Glavnog stožera Hrvatske vojske (Zagreb) 

22. 75. Irena DUBRETA, dipl. ing. diplomirana inženjerka građevine, 

teologica 

23. 83. Bruna ESIH političarka, bivša saborska zastupnica (Zagreb) 

24. 84. mr. sc. Ivan FIŠTER, dipl. ing. dipl. inženjer građevine, sudski 

vještak, bivši poduzetnik (Zagreb) 

25. 91. Željko GLASNOVIĆ general Hrvatske vojske i Hrvatskog vijeća 

obrane u miru, bivši zapovjednik hrvatske komponente vojske Federacije 

BiH, bivši saborski zastupnik (Zagreb) 

26. 92. Danica GLAVAŠ hrvatska politička emigrantica, članica Hrvatske 

žene i jedan od urednica časopisa „Hrvatica“ (Zagreb) 

27. 93. Vlado GLAVAŠ bivši hrvatski politički emigrant, novinar i publicist, 

suutemeljiteljHrvatskoga narodnog vijeća, jedan od utemeljitelja HDZ-a 

za Chicago i SAD (Zagreb) 

28. 98. Zorica GREGURIĆ medicinska sestra, predsjednica Udruge 

zagrebačkih dragovoljaca branitelja Vukovara (Zagreb) 

29. 99. akademik Vinko GRUBIŠIĆ jezikoslovac, književnik, bivši hrvatski 

politički emigrant (Zagreb) 

30. 100. mr. sc. Marko GRUBIŠIĆ hrvatski politički uznik, predsjednik 

Hrvatskog društva političkih zatvorenika (Zagreb) 

31. 108. Mirko HASENAY javni politički radnik (Argentina) 

32. 109. Zvonimir HODAK odvjetnik i publicist (Zagreb) 

33. 110. Josip HORVAT hrvatski politički emigrant, povratnik 

34. 119. Ivan JAKLIN, dipl. ing. dipl. inženjer geotehnike (Varaždin) 

35. 125. Josip JOVIĆ novinar, kolumnist i publicist (Split) 

36. 128. Marko JURIČ novinar, publicist, voditelj Projekta Velebit (Zagreb) 

37. 141. Nikola KNEZ redatelj i producent, utemeljitelj i direktor Hrvatskoga 

filmskog instituta (SAD), publicist, osnivač Zaklade sv. Marije na Mljetu 

(SAD) 

38. 143. Mate KNEZOVIĆ odvjetnik, predsjednik Obiteljske stranke 

(Zagreb) 

39. 147. prof. dr. sc. Ivan KORDIĆ sveučilišni profesor, bivši voditelj 

Hrvatskih studija (Zagreb) 

40. 150. akademik Kuzma KOVAČIĆ akademski kipar, dobitnik brojnih 

domaćih i međunarodnih nagrada 

41. 151. Barbara KOVAČIĆ DOMANČIĆ povjesničarka umjetnosti 

(Zagreb) 

42. 152. mr. sc. Ivan KOZLICA povjesničar i publicist (Zagreb) 

43. 160. prof. dr. sc. Stipe KUTLEŠA filozof i fizičar, sveučilišni profesor i 

predavač na više sveučilišta u Hrvatskoj i izvan nje, bivši ravnatelj 

Instituta za za filozofiju i dr. (Zageb) 

44. 163. Krešimir LASIĆ, dipl. oec. diplomirani ekonomist, televizijski 

snimatelj 
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45. 165. Roman LELJAK publicist, istraživač jugoslavenskih komunističkih 

zločina 

46. 166. Marito Mihovil LETICA mag. phil. et relig., novinar, književni i 

likovni kritičar (Zagreb) 

47. 167. Šime LETINA hrvatski politički emigrant, novinar i publicist (SAD) 

48. 173. Ivan LOZO publicist, hrvatski politički emigrant i bivši glavni tajnik 

Ujedinjenih Hrvata Europe (Imotski) 

49. 193. dr. sc. Stjepan MATKOVIĆ povjesničar, znanstveni savjetnik u 

trajnom zvanju, bivši ravnatelj Hrvatskog instituta za povijest (Zagreb) 

50. 194. dr. sc. Zlatko MATIJEVIĆ povjesničar, znanstveni savjetnik u 

trajnom zvanju (Zagreb) 

51. 200. dr. sc. Anđelko MIJATOVIĆ povjesničar, savjetnik predsjednika 

Tuđmana (Zagreb) 

52. 206. dr. sc. Ljerka MINTAS-HODAK znanstvenica i političarka, bivša 

saborska zastupnica i potpredsjednica Vlade (Zagreb) 

53. 208. Nino MOGOROVIĆ javni radnik i poduzetnik (Pula) 

54. 209. Zlatko MUBRIN hrvatski politički uznik (Varaždin) 

55. 212. prof. dr. sc. Božidar NAGY D.I. svećenik, sveučilišni profesor, 

teolog, znanstvenik i publicist 

56. 214. Antun NEKIĆ, prof. umirovljeni profesor matematike i fizike 

(Zagreb) 

57. 215. Nevenka NEKIĆ, prof. književnica, prevoditeljica i slikarica 

(Zagreb) 

58. 218. Javor NOVAK književnik, novinar i fotograf (Zagreb) 

59. 226. Željko OLUJIĆ odvjetnik, prvi državni odvjetnik Republike 

Hrvatske (Zagreb) 

60. 229. Mario OSTOJIĆ publicist, bivši hrvatski politički emigrant, bivši 

diplomat i predsjednik Hrvatske republikansk zajednice (Zagreb) 

61. 230. Ivan PANDŽA hrvatski branitelj, vojni invalid (Zagreb) 

62. 231. Miroslav PAPIĆ, dipl. ing. diplomirani inženjer strojarstva u 

mirovini (Zagreb) 

63. 238. dr. sc. Damir PEŠORDA književnik i novinar (Zagreb) 

64. 246. Nika PINTER odvjetnica, braniteljica generala Slobodana Praljka u 

postupku pred MKSJ-om (Zagreb) 

65. 248. Luka PODRUG politički zatvorenik, hrvatski branitelj, političar i 

publicist (Split) 

66. 252. dr. sc. Mladen PREDRIJEVAC, dr. med. spec. pročelnik Zavoda za 

kardiovaskularnu kirurgiju Klinike Magdalena (Zagreb) 

67. 254. Nada PRKAČIN novinarka, scenaristica i redateljica (Požega) 

68. 264. dr. sc. Stjepan RAZUM katolički svećenik, povjesničar (Zagreb) 

69. 267. Markica REBIĆ umirovljeni general Hrvatske vojske (Zagreb) 

70. 272. Maja RUNJE, prof. publicistica i aktivistica, koordinatorica udruge 

Krug za trg (Zadar) 



                      ZVONIMIR HODAK, THOMPSON I ZDS              473 

 
 

71. 273. mr. sc. Željko SAČIĆ magistar kaznenopravnih znanosti, 

umirovljeni general Hrvatske vojske, bivši saborski zastupnik 

72. 275. dr. sc. Srećko SLADOLJEV umirovljenik (Zagreb) 

73. 276. Karlo STARČEVIĆ poduzetnik, bivši predsjednik Hrvatske stranke 

prava i gradonačelnik Gospića (Gospić) 

74. 277. Neda ROSANDIĆ ŠARIĆ bivša veleposlanica Republike Hrvatske, 

hrvatska politička emigrantica, zastupnica u Hrvatskome narodnom 

vijeću (SAD) 

75. 283. dr. sc. Marin SOPTA hrvatski politički emigrant, bivši igrač i tajnik 

NK Croatia Toronto, predsjednik MO HNV-a Toronto, jedan od osnivača 

Hrvatskoga državotvornog pokreta, bivši tajnik HDZ-a za iseljeništvo 

76. 287. dr. sc. Josip STJEPANDIĆ predsjednik Hrvatske akademije znanosti 

i umjetnosti u dijaspori i domovini (SR Njemačka) 

77. 295. Stanko ŠARIĆ glazbenik, pjevač („Zlatni dukati“, „Najbolji hrvatski 

tamburaši“) (Vinkovci) 

78. 297. Ivan (Ivica) ŠKARIĆ, prof. bivši gradonačelnik Splita, saborski 

zastupnik i potpredsjednik Županijskog doma Hrvatskoga državnog 

sabora, hrvatski veleposlanik u Crnoj Gori (Split) 

79. 298. Snježana ŠETKA novinarka, predsjednica ogranka Matice hrvatske 

u Splitu (Split) 

80. 308. Smiljana ŠUNDE novinarka i publicistica 

81. 309. Ante Nadomir TADIĆ-ŠUTRA profesor, književnik, umirovljeni 

časnik Hrvatske vojske (Knin) 

82. 310. dr. sc. Tuga TARLE književnica, znanstvenica, diplomatkinja i prva 

voditeljica humanitarne udruge DORA (Zagreb) 

83. 311. prof. dr. sc. Đuro TIKVICA redoviti profesor u trajnom zvanju na 

Muzičkoj akademiji u Zagrebu, pročelnik njezina Odsjeka za klavir, 

84. čembalo i orgulje, dobitnik niza domaćih i međunarodnih nagrada i 

priznanja 

85. 312. dr. sc. Marko TOKIĆ sveučilišni profesor, predsjednik Hrvatske 

samouprave (Mostar) 

86. 322. Zvonimir TRUSIĆ dragovoljac Domovinskog rata, utemeljitelj 

udruge Nezavisni Dragovoljci hrvatski 

87. 325. mr. sc. Gordana TURIĆ bivša saborska zastupnica, predsjednica 

Vijeća za utvrđivanje poratnih žrtava komunističkog sustava ubijenih u 

inozemstvu, publicistica (Zagreb) 

88. 331. prof. dr. sc. Ivica VEŽA sveučilišni profesor emeritus na Fakultetu 

elektrotehnike, strojarstva i brodogradnje (Split) 

89. 333. mr. sc. Đuro VIDMAROVIĆ književnik, bivši saborski zastupnik i 

bivši veleposlanik Republike Hrvatske (Zagreb) 

90. 336. Mira VRBANOVIĆ prof. hrvatskog jezika, lektor (Varaždin) 

91. 338. prof. dr. sc. Milan VRKLJAN pročelnik Zavoda za endokrinologiju 

i dijabetes KBS Sestre milosrdnice, bivši saborski zastupnik, predsjednik 

Pravedne Hrvatske 
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92. 343. Igor VUKIĆ novinar, publicist (Zagreb) 

93. 344. mr. sc. Ina VUKIĆ psihologinja, blogerica, istaknuta aktivistica u 

borbi za hrvatsku neovisnost, odlikovana 1995. za osobite zasluge u 

Domovinskom ratu i borbi za slobodu Hrvatske (Australija) 

94. 348. Tomislav VUKOVIĆ novinar, teolog i publicist, višedesetljetni 

suradnik Glasa Koncila (Zagreb) 

95. 350. Milan ZANOŠKI, ing. inženjer cestovnog prometa, hrvatski 

branitelj, poduzetnik, dobitnik nagrade Grada Zagreba 
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DOČECI SPORTSKIH HEROJA /: OD “BOJNE 

ČAVOGLAVE” DO “AKO NE ZNAŠ ŠTO JE BILO”, 

DRAGOVOLJAC.COM., 2025. 

 

LIJEVOM NAŠOM 

 

THOMPSON NA TRGU JE KOLAC U SRCE NAŠIM 

JUGOFILIMA: STARA LIJEVA IKONA ZABRANILA 

BI MARKA 
 

ZVONIMIR HODAK 
 

Ivan Anušić, ministar obrane, ima atipičnu biografiju, barem za one koji 

dominiraju u tzv. dnevnoj politici u Hrvata. 

 

03.02.2025.  

 

 
Foto: HINA 
 

Sa 17 je godina postao dragovoljac Domovinskog rata u kojem je ostao do kraja. 

Pitate se kako je uspio postati ministar obrane? Prastara logika. Postavi takvoga 

https://direktno.hr/autori/zvonimir-hodak/
https://direktno.hr/autori/zvonimir-hodak/
https://direktno.hr/upload/publish/364295/hodak_679fef9d2e904.jpg
https://direktno.hr/upload/publish/364295/hodak_679fef9d2e904.jpg
https://direktno.hr/upload/publish/364295/hodak_679fef9d2e904.jpg
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na visoku poziciju da bi ga mogao lakše kontrolirati. No, nekada ta logika i ne 

upali. Ministar Anušić je nedavno izašao s nekim svojim idejama u podcastu 

Mrežnica za koje sam uvjeren da se neće svidjeti "monolitnom" vodstvu HDZ-a. 

Taj, za sada blagi otklon očekivao se i ranije. Slavonsko stranačko tijelo iz kojeg 

dolazi Anušić daje Vladi previše ruku da bi se njegovi disonantni istupi mogli 

ignorirati. Albert Einstein je zaključio kako je glavni razlog stresa svakodnevni 

kontakt s idiotima. Mediji se uglavnom bave studentskim prosvjedima u 

Beogradu. Znači li to stvaranje treće "Srboslavije"? 

 

Željko Glasnović se pita: "Gdje su bili beogradski studenti kad je velikosrpska 

armada 1991. godine krenula na Hrvatsku, BiH i Kosovo"? Tadašnje 

"studente" ispratio je srpski narod s oduševljenjem i cvijećem na put u Vukovar, 

na Ovčaru… I tako je srpska "studentska revolucija" u Hrvatskoj trajala sve dok 

5. kolovoza 1995. godine nisu bili naglo prekinuti i poslani traktorima natrag u 

Srbiju. Slobodan Milošević ih je nazvao "zečevima" jer se ni jedanput nisu 

susreli oči u oči s hrvatskim braniteljima. I političkim slijepcima je jasno zašto 

"studenti" ruše Aleksandra Vučića. Njegov čuveni govor u Glini 20. ožujka 

1995. godine bio je inspirativan za ove današnje "studente". Je li možda i oni 

čekaju neke nove tenkove i novo cvijeće? Načekat će se… 

 

 
FOTO: Dragutin Savić/CROPIX 

 

Arena je puna i bez Brene 

Dobro, nije sve tako crno. Ima tu ponešto i crvenog i bijelog i plavog. Ako je u 

sredini i hrvatski grb, to im je dobar znak da takvu zastavu spale. Zamislite samo 

https://direktno.hr/najnovije-vijesti/?search_q=milo%C5%A1evi%C4%87&formvalidator=
https://direktno.hr/najnovije-vijesti/?search_q=vu%C4%8Di%C4%87&formvalidator=
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taj optimizam naših komšija kad su nam 20. ožujka 1995. godine poručili u 

"legendarnoj" Glini: "Nikada više Hrvati neće da se pojave u Glini". Sad im je 

stigla još i sol na otvorenu ranu. Arena je puna, ali bez Lepe Brene. Opet smo 

doživjeli da Hrvati nakon utakmice i dalje sjede i vesele se, a Srbi ustaše... 

Hrvatski rukometaši su punili Arenu svaki dan utakmica, a oduševljenje koje je 

obuzelo cijeli narod plasmanom hrvatske rukometne repke u finale Svjetskog 

prvenstva zadivljuje svijet, ali ostavlja Srbiji i Sloveniji gorak okus u ustima. Kada 

na dočeku naših rukometaša iz Osla na Trgu bana Jelačića zapjeva i novu 

himnu Marka Perkovića Thompsona "Ako nisi znao što je bilo…", to će biti 

pravi kolac u srce našim jugofilima, orjunašima i anemičnim Europejcima. Imamo 

srebro. Bili smo drugi na svijetu u nogometu pa možemo i u rukometu. Skromni 

smo, pastoralni i dobroćudni… Uostalom, "Najte kaj zameriti" učio nas je još 

davno Dudek. 

Poslao mi je netko sliku Bana Jelačića koji navodno kaže: "Ovako ni ja nisam 

s**bao Mađare". Nakon što smo u polufinalu dobili Francuze odmah se pojavio 

problem hoćemo li sad morati vratiti Rafale Francuzima? Nakon pobjede nad 

Francuzima, nastala je prava invazija Hrvata na Oslo. Zavladalo je ludilo, zlatna 

groznica. Čak ni 860 eura nije nemoguća cijena kad svi žele vidjeti glavni grad 

Norveške. Kad treba, ima se… Sportska smo nacija. U rukometu prvaci svijeta i 

dva puta Olimpijski pobjednici, u nogometu dva puta treći na svijetu, jednom 

drugi. Međutim, u Oslu su ipak Danci, pokazalo se opravdano, favoriti. Trostruki 

su svjetski prvaci, sada i četverostruki. 

 

 
FOTO: Lucija Očko/CROPIX 

 

Pusić vs. Plenković 

http://direktno.hr/najnovije-vijesti/?search_q=brena&formvalidator=
https://direktno.hr/najnovije-vijesti/?search_q=thompson&formvalidator=
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Tvrdi smo kamen, ali Danci su hladni i organizirani Skandinavci pa su na teren 

poslali momčad koja u zadnja četiri svjetska prvenstva u rukometu nije izgubila 

ni jednu utakmicu. Međutim, nitko ne "šljivi" taj podatak i svi su pohrlili u Oslo 

na utakmicu. Što se navijanja tiče, mi Hrvati smo u navijanju ono što su Danci u 

igranju. Nedostižni! Spremni smo napraviti ludnicu. Ovo rukometno prvenstvo je 

pokazalo tko smo i što smo. Razni Klasići, Jakovine, Markovine i ekipa sigurno 

su na aparatima. 

Stara lijeva ikona Zoran Pusić, predsjednik Antifašističke ljige, javno je uputio 

molbu predsjedniku Vlade da spriječi Marka Perkovića Thompsona da ne pjeva 

na dočeku rukometne reprezentacije. To se zove dobra, stara "komunjarska 

demokracija". On "misli" da je Thompson u današnjoj Hrvatskoj, posebno među 

mladima, simbol ustaštva?!!! Okamenjeni ljevičar podsjeća Andreja 

Plenkovića da zadnji skupovi na kojima je pjevao Thompson "zloslutno 

podsjećaju na slične skupove 1933. godine u Njemačkoj". Pa jel' taj tip 

normalan??? Koja intuicija okamenjenog partizana. 

Pusić zna da se može kad se hoće. Dalekog 5. prosinca 1918. godine, po zapovijedi 

šefa zagrebačke policije Grge Anđelinovića, dočekani su hrvatski domobrani iz 

25. i 53. domobranske pukovnije i pokošeni vatrenim oružjem. Ubijeno je 13 

domobrana, a 17 ih je bilo ranjeno. Četnik Grgo je kasnije u beogradskoj skupštini 

izjavio kako je on ponosan na svoje krvave ruke. Usput rečeno, ponosni četnik 

Grgo i Zoran Pusić su rođaci. Lijepo je čuti i vidjeti kako rođak utječe na rođaka. 

Kaže narod: ne pada jabuka daleko od stabla. Zoran je stari antifašist koji je rođen 

nakon pada fašizma. Nije mu lako. U nedjelju je stigao i otvoreni odgovor 

Plenkovića na otvoreno pismo Pusića. 

 

 
FOTO: Nera Šimić/CROPIX 

https://direktno.hr/najnovije-vijesti/?search_q=pusi%C4%87&formvalidator=
https://direktno.hr/najnovije-vijesti/?search_q=plenkovi%C4%87&formvalidator=
https://direktno.hr/najnovije-vijesti/?search_q=plenkovi%C4%87&formvalidator=
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'Dabri nema pomoći'  

Odgovor je razložan i logičan. Plenki priznaje da je Thompsonova pjesma "Ako 

ne znaš što je bilo" postala neslužbena himna naših rukometaša na ovom 

svjetskom prvenstvu te da su rukometaši, ali i brojni navijači željeli da Thompson 

pjeva na njihovu dočeku u Zagrebu pa je, onako po narodski rečeno, laprdanje 

Pusića pišanje uz vjetar. Stvarno je Pusić gadno kažnjen jer mora živjeti u 

hrvatskoj državi. Treba shvatiti njegov bijes na sve hrvatsko. 

Netko mi je poslao na fejs šest moralnih načela, idealnih za starog partizana: Prije 

nego moliš - vjeruj. Prije nego govoriš - slušaj. Prije nego potrošiš - zaradi. Prije 

nego što napišeš – razmisli. Prije nego što odustaneš - pokušaj. Prije nego umreš 

- živi. 

Josipa Dabru ni Dudek ne bi spasio. Dabro je sad meta na streljani. Ne branim 

njegovu primitivnu želju da se slika s oružjem u ruci, gađa iz otvorenog auta i 

slično, ali je već ogavno kako se ta afera pretvorila u medijsku sapunicu kojom 

nas šopaju. Zamislite, dao je u ruke pištolj maloljetniku. Ivica Granić nas 

podsjeća kako je u ono "Titovo vrijeme" u srednjoj školi postojao predmet ONO 

i DSZ u okviru kojeg su maloljetni đaci učili gađati, itd. Pripremalo se maloljetne 

đake, ako se slučajno pojave "ustaše", kako "odbraniti" Partiju i obožavanog Tita. 

 

 
FOTO: Josip Bandić/CROPIX 

 

'Hvala vam dečki' 

Davor Ivanković je human prema trgovcima. "Trgovci vratite nas iz Slovenije i 

Trsta. Što prije, to bolje za vas". Stigle su me godine kad sam najsigurniji sa 

svojom ženom. One druge žele seks… Evo, napokon je došla i, kako bi u Lici 

rekli, "sveta nedilja". Naša "maša" ili misa je u 18 sati u dalekom Oslu. Osvojiti 

drugo mjesto na prvenstvu svijeta u rukometu je takva "infuzija" sreće koju Hrvati 

https://direktno.hr/najnovije-vijesti/?search_q=dabro&formvalidator=
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čekaju k'o ozebli sunce. Danci su bili nepobjedivi, ali naši su se momci junački i 

s punim srcem borili sve do kraja i, unatoč pristranim španjolskim sucima, uspjeli 

izboriti najmanju razliku u rezultatu. 

Brački komunjara je svoj kilavi smisao za humor prosuo u Saboru: Drugovi su se 

malo prešli 

Odličnoj novinarki Ivani Petrović malo smeta što se Hrvatska ovdje predstavlja 

kao gubitnica. Misli kako bi dobro "došla neka komparativna analiza" dosadašnjih 

hrvatskih i danskih rezultata. Danska je neosporno vladar na rukometnoj sceni, ali 

naša reprezentacija je pokazala da i mala Hrvatska može učiniti nemoguće. Hvala 

vam dečki!!! Sad je vrijeme za slavlje! 

Što su ti godine… kad me netko pita što pijem, ne znam da li misli na alkohol ili 

lijekove… 

 

https://direktno.hr/kolumne/thompson-na-trgu-je-kolac-u-srce-nasim-
jugofilima-stara-lijeva-ikona-zabranila-bi-marka-
364295/?fbclid=IwY2xjawINTSBleHRuA2FlbQIxMQABHab4E0q9AIDeLhj7ePTcL0
xE4V13WRgZyV8WM7ibvFI42-FAZF-kyk7c9g_aem_DKUq2Hpr0BToufiaIECymg  

  

http://direktno.hr/kolumne/bracki-komunjara-je-svoj-kilavi-smisao-za-humor-prosuo-u-saboru-drugovi-su-se-malo-presli-363855/
http://direktno.hr/kolumne/bracki-komunjara-je-svoj-kilavi-smisao-za-humor-prosuo-u-saboru-drugovi-su-se-malo-presli-363855/
https://direktno.hr/kolumne/thompson-na-trgu-je-kolac-u-srce-nasim-jugofilima-stara-lijeva-ikona-zabranila-bi-marka-364295/?fbclid=IwY2xjawINTSBleHRuA2FlbQIxMQABHab4E0q9AIDeLhj7ePTcL0xE4V13WRgZyV8WM7ibvFI42-FAZF-kyk7c9g_aem_DKUq2Hpr0BToufiaIECymg
https://direktno.hr/kolumne/thompson-na-trgu-je-kolac-u-srce-nasim-jugofilima-stara-lijeva-ikona-zabranila-bi-marka-364295/?fbclid=IwY2xjawINTSBleHRuA2FlbQIxMQABHab4E0q9AIDeLhj7ePTcL0xE4V13WRgZyV8WM7ibvFI42-FAZF-kyk7c9g_aem_DKUq2Hpr0BToufiaIECymg
https://direktno.hr/kolumne/thompson-na-trgu-je-kolac-u-srce-nasim-jugofilima-stara-lijeva-ikona-zabranila-bi-marka-364295/?fbclid=IwY2xjawINTSBleHRuA2FlbQIxMQABHab4E0q9AIDeLhj7ePTcL0xE4V13WRgZyV8WM7ibvFI42-FAZF-kyk7c9g_aem_DKUq2Hpr0BToufiaIECymg
https://direktno.hr/kolumne/thompson-na-trgu-je-kolac-u-srce-nasim-jugofilima-stara-lijeva-ikona-zabranila-bi-marka-364295/?fbclid=IwY2xjawINTSBleHRuA2FlbQIxMQABHab4E0q9AIDeLhj7ePTcL0xE4V13WRgZyV8WM7ibvFI42-FAZF-kyk7c9g_aem_DKUq2Hpr0BToufiaIECymg
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PRILOG 
 

Foto: Narod.hr 

 
'USTAŠA ODAVNO NEMA' 
 

POVJESNIČARKA VUKELIĆ: THOMPSON JE 

SIMBOL OTPORA LJUDIMA POPUT ‘ANTIFAŠISTE’ 

PUSIĆA 
 

2. veljače 2025. u 15:30 

  

Povjesničarka i izvanredna profesorica na Hrvatskim studijima Vlatka 

Vukelić osvrnula se na apel predsjednika “Antifašističke lige” Zorana Pusića da 

se Marku Perkoviću Thompsonu ne dozvoli nastup na dočeku rukometaša u 

Zagrebu jer je “simbol ustaštva“. Evo što njoj (i mnogima) predstavlja 

Thompson. 

> ‘Antifašist’ Zoran Pusić negoduje zbog Thompsona na dočeku: On je 

simbol ustaštva 

 

“Iako ne vidim smisao premijerova odgovora gospodinu Pusiću, jer Pusić nije 

nikakav društveno relevantan pojedinac, ovdje bih nešto istaknula, kada se 

https://narod.hr/hrvatska/antifasist-zoran-pusic-negoduje-zbog-thompsona-na-doceku-on-je-simbol-ustastva
https://narod.hr/hrvatska/antifasist-zoran-pusic-negoduje-zbog-thompsona-na-doceku-on-je-simbol-ustastva
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potonji već progurao u prvi red važnosti. Nije Thompson nikakav simbol 

ustaštva. Naime, ustaša odavna više nema. To je biološka kategorija. 

Vukelić: Thompson jest simbol 

Ali činjenica jest da je Thompson simbol. Simbol otpora ljudima poput 

“antifašiste” Pusića. Simbol otpora protiv svih onih kojima je svaki oblik 

suverene, samostalne i neovisne Hrvatske nepodnošljiv. Simbol otpora protiv svih 

onih koji Hrvate diskriminiraju i omalovažavaju. Simbol otpora protiv svih onih 

koji nacionalni dignitet obezvrjeđuju. Simbol otpora protiv ex-yu društvene i 

političke elite koja i u novim geopolitičkim odnosima eksploatira hrvatsku zemlju 

i hrvatski narod. Simbol otpora protiv svih onih koji su spremno zanijekali “sve 

što je bilo” radi osobne koristi. Simbol otpora protiv nepravde, protiv negacije 

prava na državu, protiv ideološke korupcije i raznih centara moći koji možda jesu 

u Zagrebu, ali s Hrvatskom veze nemaju. Stvar je u oku promatrača…”. 

> Plenković odgovorio Pusiću: Thompson je želja rukometaša, a njegova 

pjesma je svojevrsna himna 

Tko je Vlatka Vukelić? 

Vlatka Vukelić (rođ. Bručić), rođena je u Sisku 1979. godine. Maturirala je 1997. 

na sisačkoj Gimnaziji, a diplomirala studij povijesti i kroatologije na Hrvatskim 

studijima 2002. godine (znanstveni i nastavni smjer). Od 2004. godine radila je u 

Gradskom muzeju Sisak. 

Poslijediplomski doktorski studij na Hrvatskim studijima upisuje 2006. godine 

te ga uspješno privodi kraju 20. prosinca 2011. godine, obranom doktorske 

disertacije s temom: “Povijest sustavnih arheoloških istraživanja u Sisku od 

16. stoljeća do 1941. godine“. Otada je zaposlena kao viša asistentica na 

Hrvatskim studijima Sveučilišta u Zagrebu. 

> Vukelić o ‘dječjem logoru’ u Sisku: ‘Takvo mjesto nije postojalo. To je bilo 

prihvatilište’ 

Nakon rođenja trećeg djeteta, 2017. godine postaje docentica na Odsjeku za 

povijest svoje matične ustanove, kao i predstojnica istog Odsjeka. Od listopada 

iste godine je i koordinatorica doktorskog studija povijesti na Hrvatskim 

studijima. 

Osim posvećenosti znanosti, aktivno se uključuje i u probleme sveučilišne 

zajednice.Osnovala je Hrvatski sveučilišni sindikat koji je registriran pri 

nadležnom ministarstvu 2017. godine. 

> Prof. Vukelić: Kultura sjećanja na komunističke zločine tek je u povojima 

Politički angažman 

Kao dijete rata od mladosti je članica pravaške mladeži no formalno ne sudjeluje 

u radu stranke sve do 2011. kada pristaje biti na listi za Hrvatski sabor u VI. 

izbornoj jedinici ispred pravaškog barjaka. Prelaskom u HSP AS započinje i s 

aktivnim bavljenjem politikom na lokalnoj razini. 

Od 2017. godine obnaša svoj prvi mandat kao gradska vijećnica u Gradskom 

vijeću grada Siska. Mandat je izborila u koaliciji HDZ-HSLS-HKS-HSP AS. 

Zbog lošeg načina vođenja politike odgovornih osoba napušta stranačko 

djelovanje, iako je čak 5 godina uporno i entuzijastički gradila stranku. Otada se 

https://narod.hr/hrvatska/plenkovic-odgovorio-pusicu-thompson-je-zelja-rukometasa-a-njegova-pjesma-je-svojevrsna-himna
https://narod.hr/hrvatska/plenkovic-odgovorio-pusicu-thompson-je-zelja-rukometasa-a-njegova-pjesma-je-svojevrsna-himna
https://narod.hr/hrvatska/vukelic-o-djecjem-logoru-u-sisku-takvo-mjesto-nije-postojalo-to-je-bilo-prihvatiliste
https://narod.hr/hrvatska/vukelic-o-djecjem-logoru-u-sisku-takvo-mjesto-nije-postojalo-to-je-bilo-prihvatiliste
https://narod.hr/eu-svijet/eu/prof-vukelic-kultura-sjecanja-na-komunisticke-zlocine-tek-je-u-povojima
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posvećuje radu udruge koju je osnovala i čija je predsjednica – Hrvatska 

slobodna desnica. Danas je nezavisna vijećnica u klubu zastupnika gore 

spomenutih stranaka. 

“Cilj je ostati društveno angažirana, jer hrvatsko društvo to treba”, napisala je na 

svojoj mrežnoj stranici. 

Prof. Vukelić: Obilježavanjem u Srbu distancira se od europskih smjernica 

za suočavanje s totalitarnom komunističkom baštinom 

https://narod.hr/hrvatska/povjesnicarka-vukelic-thompson-je-simbol-otpora-
ljudima-poput-antifasiste-pusica  

https://dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/42446-thompson-je-
simbol-otpora-ljudima-poput-antifasiste-pusica  

 

KOMENTAR: Više o dr. Vukelić možete vidjeti u mojoj knjizi: J. Pečarić, Dr. sc. 

Vlatka Vukelić, dragovoljac.com, 2023.: 

http://www.dragovoljac.com/images/minifp/vukelic.pdf 

 
  

https://vlatkavukelic.com/o-meni/
https://narod.hr/hrvatska/prof-vukelic-obiljezavanjem-u-srbu-distancira-se-od-europskih-smjernica-za-suocavanje-s-totalitarnom-komunistickom-bastinom
https://narod.hr/hrvatska/prof-vukelic-obiljezavanjem-u-srbu-distancira-se-od-europskih-smjernica-za-suocavanje-s-totalitarnom-komunistickom-bastinom
https://narod.hr/hrvatska/povjesnicarka-vukelic-thompson-je-simbol-otpora-ljudima-poput-antifasiste-pusica
https://narod.hr/hrvatska/povjesnicarka-vukelic-thompson-je-simbol-otpora-ljudima-poput-antifasiste-pusica
https://dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/42446-thompson-je-simbol-otpora-ljudima-poput-antifasiste-pusica
https://dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/42446-thompson-je-simbol-otpora-ljudima-poput-antifasiste-pusica
http://dragovoljac.com/?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTAAAR24mmqlx6Gc4pP_9TjEPiZEJugUjycD6gSlnM-yT_Nz8rRJGFRSoxE0Dew_aem_xHQOZfZ8Ako4sLL-64cQcQ
http://www.dragovoljac.com/images/minifp/vukelic.pdf?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTAAAR1ZnsVlRyU5e1PxJivVH0HHA2Jek24hT5pDp1k4ZD9sVLk5tjxRKZ_3-VQ_aem_0KbtPupFUDs2R9uzK2vfWQ
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IZBORI I KAKO SE SRPSKA HRVATSKA 

PREDSTAVLJA KAO SUVERENA RH 
 
Danas imamo novu kolumnu Zvonimira Hodaka o Srpskoj Hrvatskoj: 

ZAMISLITE IVANU KEKIN NA PANTOVČAKU: NJEN SAVJETNIK ZA 

OBRANU BIO BI ONAJ ČIJI SU POBIJEDILI '45. 

https://direktno.hr/.../zamislite-ivanu-kekin-na.../  

Vjerujem da če te pročitati cijeli tekst, a ja izdvajam samo dio iz onoga što je 

Hodak napisao o Crnoj Gori: 

'SADA HRVATSKA TRAŽI ODŠTETU ZA NAŠE LOGORAŠE' 

Napokon je ovih dana Vlada imala muda i objavila “Non paper“ dragim i 

razmaženim komšijama. Sada Hrvatska traži odštetu za naše logoraše, povratak 

broda Jadran, rješavanje pitanja granice na moru, procesuiranje ratnih zločinaca… 

Napokon! Vlada je jasno dala do znanja da ako želite u EU, ovisite i o nama. 

Poltronski mačekovski mentalitet je iznenada zamijenio odlučan stav jedne 

suverene države. Ja bih dodao, imate svoj odnos sa Srbijom i Rusijom pa neka 

vam one otvore vrata euro fondova. Neka vam četnički vojvoda Andrija Mandić 

pokaže put koji preko Putina vodi u Europu. A četnik Mandić je predsjednik 

crnogorske skupštine. Gdje je zapravo puklo - ako je uopće puklo?! Slizat se s 

onima koji su te 1991.g. s leđa napali, ubijali i pljačkali, to je politička glupost par 

excellance. Usput rečeno, ministar vanjskih poslova Hrvatske nije pretjerano 

popularna osoba. Do sada vuče na leđima punu torbu gafova. MOŽDA MU JE 

OVAJ PUTA ŠEF IPAK PRIŠAPNUO NEŠTO ŠTO BI GA MOGLO BAR 

MALO RASTERETITI. 

Velikim slovima sam istakao Hodakove riječi koje mi se čine kao optimistični 

pogled na Plenkovića. 

Moje iskustvo s Ministrom Grlić-Radmanom je drugačije. Još kao veleposlanik u 

Njemačkoj tijesno je surađivao s dr. sc. Josipom Stjepandićem kada je trebalo 

odgovarati na napade na RH u tamošnjim medijima. 

Pogledajte moje knjige s i o Stjepandiću: 

J. Pečarić, J. Stjepandić, Ništa se još promijenilo nije, Zagreb, 2017. str. 346. 

J. Pečarić, Dr, sc. Josip Stjepandić, Portal dragovoljac.com, 2021.: 

http://www.dragovoljac.com/images/minifp/stjepandic.pdf 

Kada su u pitanju Hrvati Boke kotorske sigurno je Ministar taj koji bira svoje 

savjetnike. Tako mu je savjetnica moja Bokeljka prof. dr. sc. Vanda Babić Galić 

o kojoj sam napisao knjigu: 

J. Pečarić, Vanda Babić Galić o Boki i Bokeljima, dragovoljac.com, 2023.: 

http://www.dragovoljac.com/images/minifp/vanda.pdf 

Kada si ministar naravno sprovodiš politiku predsjednika države, ali možeš 

pokušavati uvjeriti predsjednika u svoje stavove. Ministar Grlić Radman je jedini 

ministar koji mi zna odgovoriti na moja pisma iako sigurno zna za moje mišljenje 

o politici ove vlade. 

Svojevremeno mi je jedino on odgovorio i na pismo o Jasenovcu. Evo jednog 

takvog odgovora: 

https://l.facebook.com/l.php?u=https%3A%2F%2Fdirektno.hr%2Fkolumne%2Fzamislite-ivanu-kekin-na-pantovcaku-njen-savjetnik-za-obranu-bio-bi-onaj-ciji-su-pobijedili-45-360603%2F%3Ffbclid%3DIwZXh0bgNhZW0CMTAAAR2F3rVHQZg9ndg4-4iQLp9HHOXWT9IBcKgFIbDXIsJ3a1sRzi2VkCRYJVM_aem_yYDDl0q5R_vmo_TdQrVRwg&h=AT1M2O3I_Re6pOpi2k6ra5FwcBUhvhoayVYR-vhEjDrbFybt6-aF1DUMCsueFkIIGOyk2QRSXnvLTacklnZgyHdAxGovhfgllbZE2olw10m7Ze9IJfSVHtzsajHjHl6CTGmF&__tn__=-UK-R&c%5b0%5d=AT37H1V0zJhVsTfZKlcCa3aHXi2ej__V73YC-AXA-jpWhL_mIUn97ZFdzlMdQXg52r2gRbqkbzm92p_Pnw7LuyU6OP0PrE7246BhLFBEWsarD-FTfwNeV5yD6mKhytTWY1Psgp0YF0O2mM_Nc-igKURuXtiOuXT1RDLgfrU98tXhnrJLhapuo3DcrNT2N4BKaLmuCJPhs9Pyai4ppJ2gzmyDE-ESYbc
https://l.facebook.com/l.php?u=http%3A%2F%2Fdragovoljac.com%2F%3Ffbclid%3DIwZXh0bgNhZW0CMTAAAR0PXfPUB6Gs5w4B9t1L9wglFLvTqyilYtrXIcKe59tR_1OzqMp5e2O-EoY_aem_Yep-knX8ACxL4jo5SXRHZQ&h=AT2a4vzZQyu7SwB3tOwsqKU-KULz5-gIawIjd8lDMnO9L1L11_wxVTO9kYTq4NqPBbMUN1mVR07kj1_wdALcBsizeuKy7O9qUt-syHXgZDPXXRPh6erDUbbDzmSIT75Bs3HG&__tn__=-UK-R&c%5b0%5d=AT37H1V0zJhVsTfZKlcCa3aHXi2ej__V73YC-AXA-jpWhL_mIUn97ZFdzlMdQXg52r2gRbqkbzm92p_Pnw7LuyU6OP0PrE7246BhLFBEWsarD-FTfwNeV5yD6mKhytTWY1Psgp0YF0O2mM_Nc-igKURuXtiOuXT1RDLgfrU98tXhnrJLhapuo3DcrNT2N4BKaLmuCJPhs9Pyai4ppJ2gzmyDE-ESYbc
https://l.facebook.com/l.php?u=http%3A%2F%2Fwww.dragovoljac.com%2Fimages%2Fminifp%2Fstjepandic.pdf%3Ffbclid%3DIwZXh0bgNhZW0CMTAAAR0PXfPUB6Gs5w4B9t1L9wglFLvTqyilYtrXIcKe59tR_1OzqMp5e2O-EoY_aem_Yep-knX8ACxL4jo5SXRHZQ&h=AT0QCPSyTnMj3DOayB4dGCXbxs9yOeKVyjVSig9BODv8UN_lo-YrQS7BP7XVVh6BtM9wTwfh_OEchGQlGly1s--t7T4ljiDht_FK2DsXMYhCKCMuf4lUgN7PjFBCZg5M5kc8&__tn__=-UK-R&c%5b0%5d=AT37H1V0zJhVsTfZKlcCa3aHXi2ej__V73YC-AXA-jpWhL_mIUn97ZFdzlMdQXg52r2gRbqkbzm92p_Pnw7LuyU6OP0PrE7246BhLFBEWsarD-FTfwNeV5yD6mKhytTWY1Psgp0YF0O2mM_Nc-igKURuXtiOuXT1RDLgfrU98tXhnrJLhapuo3DcrNT2N4BKaLmuCJPhs9Pyai4ppJ2gzmyDE-ESYbc
https://l.facebook.com/l.php?u=http%3A%2F%2Fdragovoljac.com%2F%3Ffbclid%3DIwZXh0bgNhZW0CMTAAAR1n6H1EVI7baKSlRKZhXduA5R5uVXnXkzTF7IPEfOfHVO9e92bLKp6jgI0_aem_0sM3FZZh8Hq-2SL1vy2hcQ&h=AT2a4vzZQyu7SwB3tOwsqKU-KULz5-gIawIjd8lDMnO9L1L11_wxVTO9kYTq4NqPBbMUN1mVR07kj1_wdALcBsizeuKy7O9qUt-syHXgZDPXXRPh6erDUbbDzmSIT75Bs3HG&__tn__=-UK-R&c%5b0%5d=AT37H1V0zJhVsTfZKlcCa3aHXi2ej__V73YC-AXA-jpWhL_mIUn97ZFdzlMdQXg52r2gRbqkbzm92p_Pnw7LuyU6OP0PrE7246BhLFBEWsarD-FTfwNeV5yD6mKhytTWY1Psgp0YF0O2mM_Nc-igKURuXtiOuXT1RDLgfrU98tXhnrJLhapuo3DcrNT2N4BKaLmuCJPhs9Pyai4ppJ2gzmyDE-ESYbc
https://l.facebook.com/l.php?u=http%3A%2F%2Fwww.dragovoljac.com%2Fimages%2Fminifp%2Fvanda.pdf%3Ffbclid%3DIwZXh0bgNhZW0CMTAAAR3CbK01fhimoGz9289479grFzTDgiOwU_OiRsrXNZA086scy-Gg1-H5klw_aem_21miJCywogHh857sY4zGRA&h=AT3CbHEW0Y4U8n9GxXhRNLZe8I9QM1yRizwY6LK7M0lTcR83-RiA5t1Up2eZgTBkGjlnNWgor0Khv1guAMYJaJUio8wO66oRBXDLQdDjxrt2hdRO6Qr1nCCFDVqSr31BJIf-&__tn__=-UK-R&c%5b0%5d=AT37H1V0zJhVsTfZKlcCa3aHXi2ej__V73YC-AXA-jpWhL_mIUn97ZFdzlMdQXg52r2gRbqkbzm92p_Pnw7LuyU6OP0PrE7246BhLFBEWsarD-FTfwNeV5yD6mKhytTWY1Psgp0YF0O2mM_Nc-igKURuXtiOuXT1RDLgfrU98tXhnrJLhapuo3DcrNT2N4BKaLmuCJPhs9Pyai4ppJ2gzmyDE-ESYbc
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Naslov: RE: Fwd: Matko_vazno 

Datum: Sat, 13 Feb 2021  

Šalje: Gordan Grlić-Radman  

Prima: Josip Pecaric <pecaric@element.hr>, Domagoj Knežević, Lovorka 

Šimičević  

CC: predsjednik@predsjednik.hr, <civilno_drustvo@predsjednik.hr>, 

<ured@predsjednik.hr>, matko.marusic, Neven Elezovic, Nikola Banić, Josip 

Stjepandic  

Poštovani akademiče, 

Dragi profesore, 

Hvala na ovom mailu i poticaju! Naravno da ćemo rado sagledati sve predloženo. 

Kao hrvatskom ministru vanjskih poslova, posebna mi je obveza i osobita čast 

zaštita hrvatskih državnih interesa, kao i interesa hrvatskog naroda u cijelosti. 

Što se tiče velikosrpske politike smatram da je ona poražena u Domovinskom ratu, 

a bilo kakvi pokušaji njihova oživljavanja nailazit će kod nas na snažni otpor. 

U primatelje sam također uključio moga posebnog savjetnika Kneževića, 

uglednog hrvatskog povjesničara i glasnogovornicu Šimičević. 

Srdačno, 

Gordan Grlić Radman 

Zato sam i neizbor Iva Drobilice za veleposlanika u Grčkoj pripisao Ministru, a 

ne Predsjedniku Vlade: 

J. Pečarić, Milanović hvali Grlić-Radmana, dragovoljac.com, 2023: 

https://www.dragovoljac.com/images/minifp/MilanoRadman.pdf 

Jedan moj dragi prijatelj je izuzetno važan veleposlanik Tomislav Bošnjak koji se 

vratio iz Australije. I on je bio nepopularan u nas kada je bio poslan da ostvari 

interes Plenkovićeve vlade u slučaju kupovine djece u Africi. A meni je bila 

mnogo važnija informacija da je Bošnjak bio taj veleposlanik koji je poslan da 

oslobodi zarobljenog Hrvata koga su Rusi zarobili u Ukrajini.  

Meni je to sve logično – kada radiš za nekoga sprovodiš politiku toga za koga 

radiš. 

A ako uspiješ u nečemu što nije u skladu s tom politikom - to je puno! 

Svojevremeno kada je bila u Trogiru Konferencija u povodu mojih 1000 

znanstvenih radova javilo se 12 mojih doktora iz Pakistana. Tadašnja Ministrica 

znanosti tražila je odobrenje da oni mogu doći u RH. A došao je samo jedan – 

onaj koji je otišao u Veleposlanstvo u kojemu je bio moj prijatelj Tomislav 

Bošnjak! 

A taj je danas jedan od trojice mojih pakistanskih doktora znanosti koji su na 

listama najutjecajnijih znanstvenika Sveučilišta u Stanfordu. Druga dvojica s tih 

lista nisu tražila vizu u Bošnjakovom veleposlanstvu pa ih i nije bilo na toj 

konferenciji. 

Imamo Srpsku a ne hrvatsku Hrvatsku.  

Za to treba kriviti dva brda, a ne njihovu krivnju prebacivati na one kojima su oni 

dali nekakve funkcije. 

https://l.facebook.com/l.php?u=http%3A%2F%2Fdragovoljac.com%2F%3Ffbclid%3DIwZXh0bgNhZW0CMTAAAR3CbK01fhimoGz9289479grFzTDgiOwU_OiRsrXNZA086scy-Gg1-H5klw_aem_21miJCywogHh857sY4zGRA&h=AT2a4vzZQyu7SwB3tOwsqKU-KULz5-gIawIjd8lDMnO9L1L11_wxVTO9kYTq4NqPBbMUN1mVR07kj1_wdALcBsizeuKy7O9qUt-syHXgZDPXXRPh6erDUbbDzmSIT75Bs3HG&__tn__=-UK-R&c%5b0%5d=AT37H1V0zJhVsTfZKlcCa3aHXi2ej__V73YC-AXA-jpWhL_mIUn97ZFdzlMdQXg52r2gRbqkbzm92p_Pnw7LuyU6OP0PrE7246BhLFBEWsarD-FTfwNeV5yD6mKhytTWY1Psgp0YF0O2mM_Nc-igKURuXtiOuXT1RDLgfrU98tXhnrJLhapuo3DcrNT2N4BKaLmuCJPhs9Pyai4ppJ2gzmyDE-ESYbc
https://l.facebook.com/l.php?u=https%3A%2F%2Fwww.dragovoljac.com%2Fimages%2Fminifp%2FMilanoRadman.pdf%3Ffbclid%3DIwZXh0bgNhZW0CMTAAAR2F3rVHQZg9ndg4-4iQLp9HHOXWT9IBcKgFIbDXIsJ3a1sRzi2VkCRYJVM_aem_yYDDl0q5R_vmo_TdQrVRwg&h=AT1Pw9-EeygV0ZYqTkerbuJQZmCFDcnwgZ6VbNABsCxhfApROMXi8d5k3NSoQKZaHKqU9xAqWq0kFDt9A-YOkz82KZwqK4VE5V4hjw9fidrM2oNGPZFbxLZiiLcH9Ktyfsh4&__tn__=-UK-R&c%5b0%5d=AT37H1V0zJhVsTfZKlcCa3aHXi2ej__V73YC-AXA-jpWhL_mIUn97ZFdzlMdQXg52r2gRbqkbzm92p_Pnw7LuyU6OP0PrE7246BhLFBEWsarD-FTfwNeV5yD6mKhytTWY1Psgp0YF0O2mM_Nc-igKURuXtiOuXT1RDLgfrU98tXhnrJLhapuo3DcrNT2N4BKaLmuCJPhs9Pyai4ppJ2gzmyDE-ESYbc
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Danas imamo već vrijeme kada je očito da dva brda blisko surađuju tako da bi 

ostali na vlasti. A mnogi kandidati im i pomažu jer su se svi uplašili uspješnog 

odvjetnika i doktora povijesnih znanosti kojemu su potporu dali mnogi poznati 

Hrvati. 

Ako hoće, Hrvati mogu glasovati za dr. sc. Tomislava Jonjića. 

Josip Pečarić  

PS. O i s Hodakom sam napisao knjige: 

J. Pečarić, Zvonimir Hodak, dragovoljac.com, 2022.: 

http://www.dragovoljac.com/images/minifp/HODAK.pdf 

Z. Hodak, J. Pečarić, Država i 'terorist' / Marko Francišković, dragovoljac.com, 

2023.:  

http://www.dragovoljac.com/images/minifp/franciskovic.pdf 

https://direktno.hr/.../zamislite-ivanu-kekin-na.../ 

 

 
 

DIREKTNO.HR 

Zamislite Ivanu Kekin na Pantovčaku: Njen savjetnik za obranu bio bi onaj 

čiji su pobijedili '45. 

Kapetan Ipsiwich Towna, engleskog ligaša, odbio je nositi kapetansku traku 

duginih boja. Koji "primić"! Udar na boje ili na liberalni svijet koji sve više 

podsjeća na "srpski svet". Nezaustavljivi su. U Ekvadoru je već odigrana "tekma" 

s loptom duginih boja. Izgleda kao da kod nas zapadne tribi... 

 
LIJEVOM NAŠOM 

Zamislite Ivanu Kekin na Pantovčaku: Njen savjetnik za obranu bio bi onaj 

čiji su pobijedili '45. 

 

Zvonimir Hodak 

https://l.facebook.com/l.php?u=http%3A%2F%2Fdragovoljac.com%2F%3Ffbclid%3DIwZXh0bgNhZW0CMTAAAR2fQQiX1gNTvfF0kPycZrWRRdrlcYul0aSkW0bvCt6zrfrzLMCPHDLMhh8_aem_pML8Lf6S1eUUgmSHzYukig&h=AT2a4vzZQyu7SwB3tOwsqKU-KULz5-gIawIjd8lDMnO9L1L11_wxVTO9kYTq4NqPBbMUN1mVR07kj1_wdALcBsizeuKy7O9qUt-syHXgZDPXXRPh6erDUbbDzmSIT75Bs3HG&__tn__=-UK-R&c%5b0%5d=AT37H1V0zJhVsTfZKlcCa3aHXi2ej__V73YC-AXA-jpWhL_mIUn97ZFdzlMdQXg52r2gRbqkbzm92p_Pnw7LuyU6OP0PrE7246BhLFBEWsarD-FTfwNeV5yD6mKhytTWY1Psgp0YF0O2mM_Nc-igKURuXtiOuXT1RDLgfrU98tXhnrJLhapuo3DcrNT2N4BKaLmuCJPhs9Pyai4ppJ2gzmyDE-ESYbc
https://l.facebook.com/l.php?u=http%3A%2F%2Fwww.dragovoljac.com%2Fimages%2Fminifp%2FHODAK.pdf%3Ffbclid%3DIwZXh0bgNhZW0CMTAAAR3CbK01fhimoGz9289479grFzTDgiOwU_OiRsrXNZA086scy-Gg1-H5klw_aem_21miJCywogHh857sY4zGRA&h=AT0ppp7-Rm_O2-14ZXfn_dk4kWg5CgcOhN8Hn9tuDFs9V2KUPD7pGpvvGWGcRpsp-06xakHt7Ot9hTmqNaTPyRf2mEBErxQPjiFAbwz9uBr7C9METhS9sWVqbimGZ3jFAu9F&__tn__=-UK-R&c%5b0%5d=AT37H1V0zJhVsTfZKlcCa3aHXi2ej__V73YC-AXA-jpWhL_mIUn97ZFdzlMdQXg52r2gRbqkbzm92p_Pnw7LuyU6OP0PrE7246BhLFBEWsarD-FTfwNeV5yD6mKhytTWY1Psgp0YF0O2mM_Nc-igKURuXtiOuXT1RDLgfrU98tXhnrJLhapuo3DcrNT2N4BKaLmuCJPhs9Pyai4ppJ2gzmyDE-ESYbc
https://l.facebook.com/l.php?u=http%3A%2F%2Fdragovoljac.com%2F%3Ffbclid%3DIwZXh0bgNhZW0CMTAAAR1n6H1EVI7baKSlRKZhXduA5R5uVXnXkzTF7IPEfOfHVO9e92bLKp6jgI0_aem_0sM3FZZh8Hq-2SL1vy2hcQ&h=AT2a4vzZQyu7SwB3tOwsqKU-KULz5-gIawIjd8lDMnO9L1L11_wxVTO9kYTq4NqPBbMUN1mVR07kj1_wdALcBsizeuKy7O9qUt-syHXgZDPXXRPh6erDUbbDzmSIT75Bs3HG&__tn__=-UK-R&c%5b0%5d=AT37H1V0zJhVsTfZKlcCa3aHXi2ej__V73YC-AXA-jpWhL_mIUn97ZFdzlMdQXg52r2gRbqkbzm92p_Pnw7LuyU6OP0PrE7246BhLFBEWsarD-FTfwNeV5yD6mKhytTWY1Psgp0YF0O2mM_Nc-igKURuXtiOuXT1RDLgfrU98tXhnrJLhapuo3DcrNT2N4BKaLmuCJPhs9Pyai4ppJ2gzmyDE-ESYbc
https://l.facebook.com/l.php?u=http%3A%2F%2Fwww.dragovoljac.com%2Fimages%2Fminifp%2Ffranciskovic.pdf%3Ffbclid%3DIwZXh0bgNhZW0CMTAAAR1n6H1EVI7baKSlRKZhXduA5R5uVXnXkzTF7IPEfOfHVO9e92bLKp6jgI0_aem_0sM3FZZh8Hq-2SL1vy2hcQ&h=AT1DyIbFcXYFBXIaN5wpHfRf5kmGC9wCvByBytsrMnxKYJuvBQWP2A5T5zNPGVA7u-LY-36vtIsP0Zw_mcBg59JoYlC1P6x6OXh7iZ3ZkrxPamReqeKl2u9J1TuAEdoiOGNq&__tn__=-UK-R&c%5b0%5d=AT37H1V0zJhVsTfZKlcCa3aHXi2ej__V73YC-AXA-jpWhL_mIUn97ZFdzlMdQXg52r2gRbqkbzm92p_Pnw7LuyU6OP0PrE7246BhLFBEWsarD-FTfwNeV5yD6mKhytTWY1Psgp0YF0O2mM_Nc-igKURuXtiOuXT1RDLgfrU98tXhnrJLhapuo3DcrNT2N4BKaLmuCJPhs9Pyai4ppJ2gzmyDE-ESYbc
https://l.facebook.com/l.php?u=https%3A%2F%2Fdirektno.hr%2Fkolumne%2Fzamislite-ivanu-kekin-na-pantovcaku-njen-savjetnik-za-obranu-bio-bi-onaj-ciji-su-pobijedili-45-360603%2F%3Ffbclid%3DIwZXh0bgNhZW0CMTAAAR2fQQiX1gNTvfF0kPycZrWRRdrlcYul0aSkW0bvCt6zrfrzLMCPHDLMhh8_aem_pML8Lf6S1eUUgmSHzYukig&h=AT1M2O3I_Re6pOpi2k6ra5FwcBUhvhoayVYR-vhEjDrbFybt6-aF1DUMCsueFkIIGOyk2QRSXnvLTacklnZgyHdAxGovhfgllbZE2olw10m7Ze9IJfSVHtzsajHjHl6CTGmF&__tn__=-UK-R&c%5b0%5d=AT37H1V0zJhVsTfZKlcCa3aHXi2ej__V73YC-AXA-jpWhL_mIUn97ZFdzlMdQXg52r2gRbqkbzm92p_Pnw7LuyU6OP0PrE7246BhLFBEWsarD-FTfwNeV5yD6mKhytTWY1Psgp0YF0O2mM_Nc-igKURuXtiOuXT1RDLgfrU98tXhnrJLhapuo3DcrNT2N4BKaLmuCJPhs9Pyai4ppJ2gzmyDE-ESYbc
https://direktno.hr/kolumne/zamislite-ivanu-kekin-na-pantovcaku-njen-savjetnik-za-obranu-bio-bi-onaj-ciji-su-pobijedili-45-360603/?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR27OYqYgsUPPlfJkyMmckL2qvhl3X0WvKOQ1leH0l6aVVPYUoN4vOWTXjY_aem_3Z_6sN1TrndkvTGz4Z8-Aw
https://direktno.hr/kolumne/zamislite-ivanu-kekin-na-pantovcaku-njen-savjetnik-za-obranu-bio-bi-onaj-ciji-su-pobijedili-45-360603/?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR27OYqYgsUPPlfJkyMmckL2qvhl3X0WvKOQ1leH0l6aVVPYUoN4vOWTXjY_aem_3Z_6sN1TrndkvTGz4Z8-Aw
https://l.facebook.com/l.php?u=https%3A%2F%2Fdirektno.hr%2Fkolumne%2Fzamislite-ivanu-kekin-na-pantovcaku-njen-savjetnik-za-obranu-bio-bi-onaj-ciji-su-pobijedili-45-360603%2F%3Ffbclid%3DIwZXh0bgNhZW0CMTEAAR0dkOZ6Qc388sRUNEUoHNx3DmHroOZXG6yh51t7gs9gRkeHTTMu1D_eUwg_aem_1OZhKMYwVEPhMmAzAgstvw&h=AT1e9zbEft0TfQPH5U1ExPXiRtzpxXmKp74rrw0jASxrGpvcukwXGzyFaZPGTpm9rkGUC62z_RM_DhE9iB2Lnw3SpM-Dp0ztdP4hIRIQno8smE8V5l_DoMfgAAPqMT9rNsTU&__tn__=%2CmH-R&c%5b0%5d=AT37H1V0zJhVsTfZKlcCa3aHXi2ej__V73YC-AXA-jpWhL_mIUn97ZFdzlMdQXg52r2gRbqkbzm92p_Pnw7LuyU6OP0PrE7246BhLFBEWsarD-FTfwNeV5yD6mKhytTWY1Psgp0YF0O2mM_Nc-igKURuXtiOuXT1RDLgfrU98tXhnrJLhapuo3DcrNT2N4BKaLmuCJPhs9Pyai4ppJ2gzmyDE-ESYbc
https://l.facebook.com/l.php?u=https%3A%2F%2Fdirektno.hr%2Fkolumne%2Fzamislite-ivanu-kekin-na-pantovcaku-njen-savjetnik-za-obranu-bio-bi-onaj-ciji-su-pobijedili-45-360603%2F%3Ffbclid%3DIwZXh0bgNhZW0CMTEAAR0dkOZ6Qc388sRUNEUoHNx3DmHroOZXG6yh51t7gs9gRkeHTTMu1D_eUwg_aem_1OZhKMYwVEPhMmAzAgstvw&h=AT1e9zbEft0TfQPH5U1ExPXiRtzpxXmKp74rrw0jASxrGpvcukwXGzyFaZPGTpm9rkGUC62z_RM_DhE9iB2Lnw3SpM-Dp0ztdP4hIRIQno8smE8V5l_DoMfgAAPqMT9rNsTU&__tn__=%2CmH-R&c%5b0%5d=AT37H1V0zJhVsTfZKlcCa3aHXi2ej__V73YC-AXA-jpWhL_mIUn97ZFdzlMdQXg52r2gRbqkbzm92p_Pnw7LuyU6OP0PrE7246BhLFBEWsarD-FTfwNeV5yD6mKhytTWY1Psgp0YF0O2mM_Nc-igKURuXtiOuXT1RDLgfrU98tXhnrJLhapuo3DcrNT2N4BKaLmuCJPhs9Pyai4ppJ2gzmyDE-ESYbc
https://l.facebook.com/l.php?u=https%3A%2F%2Fdirektno.hr%2Fkolumne%2Fzamislite-ivanu-kekin-na-pantovcaku-njen-savjetnik-za-obranu-bio-bi-onaj-ciji-su-pobijedili-45-360603%2F%3Ffbclid%3DIwZXh0bgNhZW0CMTEAAR0dkOZ6Qc388sRUNEUoHNx3DmHroOZXG6yh51t7gs9gRkeHTTMu1D_eUwg_aem_1OZhKMYwVEPhMmAzAgstvw&h=AT1e9zbEft0TfQPH5U1ExPXiRtzpxXmKp74rrw0jASxrGpvcukwXGzyFaZPGTpm9rkGUC62z_RM_DhE9iB2Lnw3SpM-Dp0ztdP4hIRIQno8smE8V5l_DoMfgAAPqMT9rNsTU&__tn__=%2CmH-R&c%5b0%5d=AT37H1V0zJhVsTfZKlcCa3aHXi2ej__V73YC-AXA-jpWhL_mIUn97ZFdzlMdQXg52r2gRbqkbzm92p_Pnw7LuyU6OP0PrE7246BhLFBEWsarD-FTfwNeV5yD6mKhytTWY1Psgp0YF0O2mM_Nc-igKURuXtiOuXT1RDLgfrU98tXhnrJLhapuo3DcrNT2N4BKaLmuCJPhs9Pyai4ppJ2gzmyDE-ESYbc
https://l.facebook.com/l.php?u=https%3A%2F%2Fdirektno.hr%2Fkolumne%2Fzamislite-ivanu-kekin-na-pantovcaku-njen-savjetnik-za-obranu-bio-bi-onaj-ciji-su-pobijedili-45-360603%2F%3Ffbclid%3DIwZXh0bgNhZW0CMTEAAR0dkOZ6Qc388sRUNEUoHNx3DmHroOZXG6yh51t7gs9gRkeHTTMu1D_eUwg_aem_1OZhKMYwVEPhMmAzAgstvw&h=AT1e9zbEft0TfQPH5U1ExPXiRtzpxXmKp74rrw0jASxrGpvcukwXGzyFaZPGTpm9rkGUC62z_RM_DhE9iB2Lnw3SpM-Dp0ztdP4hIRIQno8smE8V5l_DoMfgAAPqMT9rNsTU&__tn__=%2CmH-R&c%5b0%5d=AT37H1V0zJhVsTfZKlcCa3aHXi2ej__V73YC-AXA-jpWhL_mIUn97ZFdzlMdQXg52r2gRbqkbzm92p_Pnw7LuyU6OP0PrE7246BhLFBEWsarD-FTfwNeV5yD6mKhytTWY1Psgp0YF0O2mM_Nc-igKURuXtiOuXT1RDLgfrU98tXhnrJLhapuo3DcrNT2N4BKaLmuCJPhs9Pyai4ppJ2gzmyDE-ESYbc
https://l.facebook.com/l.php?u=https%3A%2F%2Fdirektno.hr%2Fkolumne%2Fzamislite-ivanu-kekin-na-pantovcaku-njen-savjetnik-za-obranu-bio-bi-onaj-ciji-su-pobijedili-45-360603%2F%3Ffbclid%3DIwZXh0bgNhZW0CMTEAAR0dkOZ6Qc388sRUNEUoHNx3DmHroOZXG6yh51t7gs9gRkeHTTMu1D_eUwg_aem_1OZhKMYwVEPhMmAzAgstvw&h=AT1e9zbEft0TfQPH5U1ExPXiRtzpxXmKp74rrw0jASxrGpvcukwXGzyFaZPGTpm9rkGUC62z_RM_DhE9iB2Lnw3SpM-Dp0ztdP4hIRIQno8smE8V5l_DoMfgAAPqMT9rNsTU&__tn__=%2CmH-R&c%5b0%5d=AT37H1V0zJhVsTfZKlcCa3aHXi2ej__V73YC-AXA-jpWhL_mIUn97ZFdzlMdQXg52r2gRbqkbzm92p_Pnw7LuyU6OP0PrE7246BhLFBEWsarD-FTfwNeV5yD6mKhytTWY1Psgp0YF0O2mM_Nc-igKURuXtiOuXT1RDLgfrU98tXhnrJLhapuo3DcrNT2N4BKaLmuCJPhs9Pyai4ppJ2gzmyDE-ESYbc
https://l.facebook.com/l.php?u=https%3A%2F%2Fdirektno.hr%2Fkolumne%2Fzamislite-ivanu-kekin-na-pantovcaku-njen-savjetnik-za-obranu-bio-bi-onaj-ciji-su-pobijedili-45-360603%2F%3Ffbclid%3DIwZXh0bgNhZW0CMTEAAR0dkOZ6Qc388sRUNEUoHNx3DmHroOZXG6yh51t7gs9gRkeHTTMu1D_eUwg_aem_1OZhKMYwVEPhMmAzAgstvw&h=AT1e9zbEft0TfQPH5U1ExPXiRtzpxXmKp74rrw0jASxrGpvcukwXGzyFaZPGTpm9rkGUC62z_RM_DhE9iB2Lnw3SpM-Dp0ztdP4hIRIQno8smE8V5l_DoMfgAAPqMT9rNsTU&__tn__=%2CmH-R&c%5b0%5d=AT37H1V0zJhVsTfZKlcCa3aHXi2ej__V73YC-AXA-jpWhL_mIUn97ZFdzlMdQXg52r2gRbqkbzm92p_Pnw7LuyU6OP0PrE7246BhLFBEWsarD-FTfwNeV5yD6mKhytTWY1Psgp0YF0O2mM_Nc-igKURuXtiOuXT1RDLgfrU98tXhnrJLhapuo3DcrNT2N4BKaLmuCJPhs9Pyai4ppJ2gzmyDE-ESYbc
https://l.facebook.com/l.php?u=https%3A%2F%2Fdirektno.hr%2Fkolumne%2Fzamislite-ivanu-kekin-na-pantovcaku-njen-savjetnik-za-obranu-bio-bi-onaj-ciji-su-pobijedili-45-360603%2F%3Ffbclid%3DIwZXh0bgNhZW0CMTEAAR0dkOZ6Qc388sRUNEUoHNx3DmHroOZXG6yh51t7gs9gRkeHTTMu1D_eUwg_aem_1OZhKMYwVEPhMmAzAgstvw&h=AT1e9zbEft0TfQPH5U1ExPXiRtzpxXmKp74rrw0jASxrGpvcukwXGzyFaZPGTpm9rkGUC62z_RM_DhE9iB2Lnw3SpM-Dp0ztdP4hIRIQno8smE8V5l_DoMfgAAPqMT9rNsTU&__tn__=%2CmH-R&c%5b0%5d=AT37H1V0zJhVsTfZKlcCa3aHXi2ej__V73YC-AXA-jpWhL_mIUn97ZFdzlMdQXg52r2gRbqkbzm92p_Pnw7LuyU6OP0PrE7246BhLFBEWsarD-FTfwNeV5yD6mKhytTWY1Psgp0YF0O2mM_Nc-igKURuXtiOuXT1RDLgfrU98tXhnrJLhapuo3DcrNT2N4BKaLmuCJPhs9Pyai4ppJ2gzmyDE-ESYbc
https://l.facebook.com/l.php?u=https%3A%2F%2Fdirektno.hr%2Fkolumne%2Fzamislite-ivanu-kekin-na-pantovcaku-njen-savjetnik-za-obranu-bio-bi-onaj-ciji-su-pobijedili-45-360603%2F%3Ffbclid%3DIwZXh0bgNhZW0CMTEAAR0dkOZ6Qc388sRUNEUoHNx3DmHroOZXG6yh51t7gs9gRkeHTTMu1D_eUwg_aem_1OZhKMYwVEPhMmAzAgstvw&h=AT1e9zbEft0TfQPH5U1ExPXiRtzpxXmKp74rrw0jASxrGpvcukwXGzyFaZPGTpm9rkGUC62z_RM_DhE9iB2Lnw3SpM-Dp0ztdP4hIRIQno8smE8V5l_DoMfgAAPqMT9rNsTU&__tn__=%2CmH-R&c%5b0%5d=AT37H1V0zJhVsTfZKlcCa3aHXi2ej__V73YC-AXA-jpWhL_mIUn97ZFdzlMdQXg52r2gRbqkbzm92p_Pnw7LuyU6OP0PrE7246BhLFBEWsarD-FTfwNeV5yD6mKhytTWY1Psgp0YF0O2mM_Nc-igKURuXtiOuXT1RDLgfrU98tXhnrJLhapuo3DcrNT2N4BKaLmuCJPhs9Pyai4ppJ2gzmyDE-ESYbc
https://direktno.hr/autori/zvonimir-hodak/
https://direktno.hr/autori/zvonimir-hodak/
https://direktno.hr/kolumne/zamislite-ivanu-kekin-na-pantovcaku-njen-savjetnik-za-obranu-bio-bi-onaj-ciji-su-pobijedili-45-360603/?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR27OYqYgsUPPlfJkyMmckL2qvhl3X0WvKOQ1leH0l6aVVPYUoN4vOWTXjY_aem_3Z_6sN1TrndkvTGz4Z8-Aw


                      ZVONIMIR HODAK, THOMPSON I ZDS              487 

 
 

 
Kapetan Ipsiwich Towna, engleskog ligaša, odbio je nositi kapetansku 

traku duginih boja. Koji "primić"! Udar na boje ili na liberalni svijet koji 

sve više podsjeća na "srpski svet". Nezaustavljivi su. U Ekvadoru je već 

odigrana "tekma" s loptom duginih boja. Izgleda kao da kod nas zapadne 

tribine pune navijači obučeni u dresove "duginih boja", a istočna tribina 

je puna sirotinje crnih mračnih boja. Ima li uopće tribine na kojoj su 

navijači, recimo, crvene, bijele i plave boje. Zar doista zapadni svijet hrli 

k vragu?  

 

09.12.2024.  

 

Čuvena Ionescova drama ”Nosorog” mogla bi biti adaptirana u mjuzikl pod 

imenom "Nosorock". 

Golman rukometnog kluba Zagreb Mandić jedan je od najboljih ako ne i najbolji 

igrač kluba koji je i dvostruki europski prvak. Njegovo pojačanje iz Srbije Miloš 

Kos ga je "sredio" za jednu dobru bolničku operaciju. Nije ona klasična "dva loša 

ubiše Miloša" nego po onoj Miloš "dođe, sredi i ode". Širi se rukometno “bratstvo 

i jedinstvo“. Po fejsu se svašta piše, a Zagrebaši samo muče i čkome. Baš gledam 

na TV-u utakmicu Zagreb-Barcelona. Bolje bi bilo da ne gledam. Inače što se 

rukometa tiče, tu smo daleko bolji od Srbije. Dvostruki smo svjetski prvaci i 

dvostruki olimpijski pobjednici. Zagreb je dvostruki europski prvak itd. Stoga bi 

oni trebali kupovati naše igrače, a ne da mi kupujemo njihove boksače pa kad nas 

lagano prebiju onda muk i šutnja. Mandiću i Zagrebu svako dobro. Inače famozna 

“hrvatska šutnja“ sada je postala i ”zagrebačka šutnja” ili prevedeno, staro dobro 

hrvatsko poltronstvo opet na sceni… 

 

Kad plaćam kardiologu pregled, plaćam mu teška srca..  

Čitam kako je dana 6. prosinca Brena stigla u Zagreb, u Arenu. Hrvatska je 

odgovorila s 10.000 posjetitelja na domoljubnom koncertu u Zadru, a Thompson 

je jedva uspio dobiti koncert u Dubrovniku gdje je pokazao desecima tisuća ljudi 

koji su ga došli čuti i podržati koga narod želi. Brena u Zagrebu, Miloš Kos u 

rukometnom klubu Zagreb, bojim se da ipak lagano, ali sigurno tonemo! Do 

kada?  

 

U modernoj adaptaciji kazališni komad Kontesa Nera mogao bi se igrati pod 

imenom ”Hostesa Nera”. 

Tempo nam sve više nameće zahuktala predsjednička kampanja. Meni se čini da 

je to kampanja ”puš-puš”. Šatro spika, ali većini već jasna. Kad se na kraju digne 

magla, kad prestanu laži i muljanje, imat ćemo napokon ”novog”, ”svježeg” i 

svima ”dragog” predsjednika - Zokija Milanovića. Za njega bi mogao glasovati i 

Plenki jer mu to najviše odgovara. Zamislite sukob oko odlaska hrvatskih vojnika 
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u Ukrajinu između Plenkija i, recimo, nove predsjednice Ivana Kekin te njenog 

savjetnika za obranu Mile Kekina. Kaže Kekin: ”Njegovi su pobijedili četrdeset 

pete“. Ta se pobjeda i danas pamti. 180 tisuća pobijeđenih i pokopanih po jamama 

Hrvatske i Slovenije… Krleža je zbog ovakve pameti još davne 1938. g. napisao 

svoj jedini roman u prvom licu “Na rubu pameti“.  

'Njegovo kodno ime sve je govorilo' 

Svi traže raspisivanje izbora - i pismeni i nepismeni.  

Na već tradicionalnom predbožićnom domjenku Hrvatskog tjednika, na kojem je 

bilo puno čitatelja i podržavatelja, sreo sam generala Glasnovića. Ispričao mi je 

jednu “ratnu“ priču. Primili usred rata dojavu u ubačenom neprijateljskom agentu. 

Slijedila je grozničava potraga, ali jedino što su uspjeli doznati bilo je kodno ime 

neprijateljskog uljeza. Kad su doznali da mu je kodno ime ”Panj”, odustali su od 

daljnje potrage. Njegovo kodno ime sve je govorilo. Sliči na onu staru “Duga 

cijev, a kratka pamet“. To se zorno pokazalo u “aferi“ Beroš. EPPO je tobože 

prijavio Hrvatsku. Koja prijava, kako izgleda i zbog čega? 

 

 
FOTO: HINA/Baldo Marunčić 

 

Ne znam je li novinar Ivan Hrstić diplomirao pravo, ali je objavio zanimljivu 

analizu koju bi naši medijski ljevičari trebali naučiti napamet: ”Kovesi zapravo 

nije prijavila Hrvatsku! Jer da je prijavila, to bi značilo da EPPO može tužiti 

Hrvatsku Europskoj komisiji. To ne postoji. Hrvatski glavni državni odvjetnik po 

zakonu je arbitar koji donosi konačnu odluku, na koju EPPO nema pravo žalbe. 

EPPO se u stvari samo izjadao da nema ovlasti koje priželjkuje“. To  zapravo 
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“žulja“ naše lijeve elite. Neovisnost Hrvatske u odnosu na EPPO. Nemaju 

mogućnost obratiti se Europskom sudu. Tu je “kvaka 22”. Kakav je to EPPO koji 

ne može iskazati nepovjerenje našem pravosuđu? Hrvatsko povijesno poltronstvo 

opet diže glavu. U Saboru slušamo svakodnevno “Kad mi dođemo na vlast…“ Pa, 

krenite već jednom.. 

Organiziranom kriminalu najvažnije je da je sve organizirano po zakonu. 

U jesen 1991.g. Crna Gora je izvršila običnu vulgarnu agresiju na Hrvatsku. 

Čojstvo, obraz, poštenje, sve je završilo u smeću. Sve osim školskog jedrenjaka 

“Jadran“. On je završio u Kotoru. Jedrenjak dugačak 58 metara bio je potkraj 

1990-tih na remontu u Crnoj Gori. Međutim, i nakon remonta drugovi iz Crne 

Gore nisu ga vratili Hrvatskoj već do danas čuči u nekoj luci u “dragoj i 

prijateljskoj“ susjednoj Crnoj Gori. Koliko ste samo puta čitali obećanja našim 

dragim komšijama: ako želite u EU, samo recite. Mi smo od jeseni 1991.g. uvijek 

uz vas. Čista hrvatska papagajska retorika. 

 
FOTO: Luka Gerlanc / CROPIX 

'Sada Hrvatska traži odštetu za naše logoraše' 

Napokon je ovih dana Vlada imala muda i objavila “Non paper“ dragim i 

razmaženim komšijama. Sada Hrvatska traži odštetu za naše logoraše, povratak 

broda Jadran, rješavanje pitanja granice na moru, procesuiranje ratnih zločinaca… 

Napokon! Vlada je jasno dala do znanja da ako želite u EU, ovisite i o nama. 

Poltronski mačekovski mentalitet je iznenada zamijenio odlučan stav jedne 

suverene države. Ja bih dodao, imate svoj odnos sa Srbijom i Rusijom pa neka 

vam one otvore vrata euro fondova. Neka vam četnički vojvoda Andrija Mandić 

pokaže put koji preko Putina vodi u Europu. A četnik Mandić je predsjednik 
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crnogorske skupštine. Gdje je zapravo puklo - ako je uopće puklo?! Slizat se s 

onima koji su te 1991.g. s leđa napali, ubijali i pljačkali, to je politička glupost par 

excellance. Usput rečeno, ministar vanjskih poslova Hrvatske nije pretjerano 

popularna osoba. Do sada vuče na leđima punu torbu gafova. Možda mu je ovaj 

puta šef ipak prišapnuo nešto što bi ga moglo bar malo rasteretiti. 

Pametan popušta prije nego mora… 

Nema  božićnih i novogodišnjih blagdana i praznika za jugo-nostalgičare  i 

orjunaše u Zagrebu. U središtu Zagreba mladi orjunaši objesili su kartonske 

kuglice s porukama protiv države, Domovinskog rata i branitelja. Orjuna se u 

ovom slučaju sakriva iza “Inicijative mladih za ljudska prava”, regionalne 

nevladine udruge, ekstremno lijeve. U Hrvatskoj se kao muha u čaši mlijeka 

istakao Mario Mažić “nogometni stručnjak“ poznat po apelu Izvršnom odboru 

Uefe u kome je tražio zabranu izvođenja pjesme Marka Perkovića 

Thompsona “Lijepa li si…“. Naš Mario ima pun kofer “mudrih“ želja. Tako su 

se 2019.g. on i njegova jugo-udruga protivili uvođenju “Velereda predsjednika 

Franje Tuđmana” tvrdeći da Hrvatskoj ne treba odlikovanje koje nosi ime po 

sudioniku udruženog zločinačkog pothvata. I unatoč Mažiću, čiju udrugu novčano 

pomaže Plenkovićev režim kao i ostale jugoviće, orjunaše i lijeve agente, mi smo 

ipak uspjeli stvorili, zadržati i razvijati državu. Dobili smo krvavi rat, ušli smo u 

EU i NATO pakt, osvojili drugo mjesto na svjetskom nogometnom prvenstvu… 

Stvarno “uzalud vam trud svirači, za druge su dunje žute…“ 

Problem je jedino u tome što Mažić “mažnjava“ našu lovu, a branitelji se i dalje 

ubijaju. Sve to sliči na jedan smušeni crtić. Okupiraju nas, nakon četiri godine rata 

riješimo ih se, ostavimo ih na “istočnom kolodvoru“, kupimo nove traktore, ali 

oni su opet tu. Osnivaju nevladine udruge tražeći da ih financira vlada čiju državu 

mrze. Navodno na to imaju puno pravo jer je tako u Francuskoj, Finskoj, “Španiji“ 

itd. Sad pišu i vješaju papirnate kuglice na bor na glavnom gradskom trgu. Kad je 

to već tako ”simpatičan” i bezazlen potez ”mladih”, evo imam i ja jednu “pustu“ 

želju za “Senfov“ bor: za Božić želim temeljiti popis gdje je tko stvarno bio '91. 

godine. I dok jugofili sigurno žele imati pravo ostaviti jelku nakon sv. Tri Kralja 

bez straha da će susjedi misliti kako su Srbi. U 2025. godini sigurno bi željeli da 

se ratnim zločincima Kordiću, Prliću, Blaškiću, Ćoriću i Merčepu oduzmu 

državna odlikovanja. Oni se s njima ne ponose… Tko se s kime ponosi, pokazao 

je neki dan Thompsonov koncert u Dubrovniku. A vi, drugovi i drugarice, Mažić, 

Šimek, Blažević i Tomljenović vodite i dalje našim novcem specijalni rat protiv 

Hrvatske. Ishod će biti sličan onom zadnjeg, Domovinskog rata. S malom 

razlikom. Ovaj ćete si puta morati sami kupiti traktore. 
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FOTO: Patrik Macek/PIXSELL 

'Hrvati se zbog toga stvarno moraju ozbiljno zabrinuti' 

Bilo bi dobro da malo promijenite smjer. Počnite voziti u rikverc, kako 

vas  upozorava Tomislav Mihanović. 

Bio sam ljubitelj oldtimera, ali sam se odljubio kad sam neki dan sreo jednu svoju 

staru ljubav. 

Viktor Gotovac je pomalo zbunjen. Naš jugo-nostalgičar se pita: “Tko (nam) je 

kriv?” Ima puno kandidata. Prije svega Tuđman koji je iz čista mira stvorio, nakon 

toliko stoljeća, državu Hrvatsku. Analogno tome, Tito je skoro nevin. Znate onu 

“prije će Sava  početi teći uzvodno nego će Hrvatska biti država“. SDP-ovci u 

zadnje vrijeme tvrde u Saboru da HDZ stvara lažnu nadu. Za razliku od njih koji 

stvaraju beznađe… 

Policija je navodno obavijestila da je mafijaška pucnjava na Knežiji bio obračun 

braće, a ne Kumova… 

Jastreb u HDZ-ovim redovima: Od Tuđmana se nitko nije usudio izreći ovako 

direktan stav 

Milanović je pomalo sjetan: “Ovo je zadnja kampanja. Nema više! Ovo je zadnji 

tango“. Hrvati se zbog toga stvarno moraju ozbiljno zabrinuti. Isti predsjednik se 

može birati samo na dva mandata. Ako sad bude izabran, bojim se da ne zapleše 

“Žikino kolo” umjesto tanga i valcera. Osobno mislim da će se na žalost prošetati 

do Pantovčaka, prvenstveno zahvaljujući Plenkovićevom izboru kandidata i 

lijevoj medijskoj falangi. Najopasniji kandidat bio bi mu Tomislav Jonjić kad bi 

se smio pojaviti u medijima. Međutim, to je nemoguće. ”Ozbiljna” kandidatkinja 

mogla bi biti i Urša Raukar da se kandidirala umjesto Kekinice. Naime, ja je još 

nisam vidio nasmijanu… Ante Tomić bi možda bio najsretniji da je na 

ovogodišnjem balu filmskih radnika svirao orkestar koji se zove 

https://direktno.hr/kolumne/jastreb-u-hdz-ovim-redovima-od-tudmana-se-nitko-nije-usudio-izreci-ovako-direktan-stav-360121/
https://direktno.hr/kolumne/jastreb-u-hdz-ovim-redovima-od-tudmana-se-nitko-nije-usudio-izreci-ovako-direktan-stav-360121/
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HODOČASNIK / MARKO PERKOVIĆ THOMPSON, 

DRAGOVOLJAC.COM., 2025. 
 

UVOD 
 

Knjiga je u povodu novog albuma Marka Perkovića Thompsona HODOČASNIK. 

Bilo je i za očekivati da će nova vlast koju su sačinjavale stranke koje nisu željele 

neovisnu Hrvatsku kao što je nisu željeli ni svjetski moćnici učiniti sve da se 

ostvari povratak na staro na način na koji je to jedino i moguće poslije izgubljenog 

rata tj. pobjede hrvatskih branitelja nad fašističkim agresorom. Osim branitelja na 

udaru su bili svi koji su se borili za očuvanje ponosa hrvatskog naroda. To su 

najčešće bili hrvatski domoljubi koji su bili uspješni u svojim područjima rada kao 

sportaši, znanstvenici, umjetnici itd. Tako je već na početku jedan od takvih na 

udaru bio Marko Perković Thompson. To se vidjelo očito već kada su rukometaši 

2003. postali svjetski prvaci pa im je zabranjeno da na dočeku nastupa Thompson, 

što oni nisu ispoštovali. Njegovi koncerti su bili od izuzetne važnosti za sve 

domoljube i za očuvanje ponosa hrvatskog naroda  

Album je Thompson najavio prije pet godina: 

 

 

THOMPSON OBJAVIO SPOT ZA NOVU PJESMU, ZA DVA 

SATA VIŠE OD 50.000 PREGLEDA – VIDEO 
27 travnja, 2020maxportal 
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Danas je održana premijera nove pjesme Marka Perkovića Thompsona 

“Ne boj se”. Novi Thompsonov album zvat će se “Hodočasnik”. 

Marko Perković Thompson, koji je s prošlim albumom Ora et 

labora oborio rekorde diskografske prodaje,  nakon sedam godina objavio 

je novi singl i spot Ne boj se kojim najavljuje novi studijski album. 

Spot se snima u rodnim rodnim Čavoglavama, a nedavno je objavio i 

fotografije sa snimanja spota. Thompsov je album je planirao objaviti 

potkraj prošle godine no izvanjski razlozi uzrokovali su  kašnjenje. 

 

 
Pjesma Egzodus ovori o masovnom iseljavanju mladih iz Hrvatske i poziva 

mlade da ostanu na rodnoj grudi i bore se za bolju budućnost. Osim pjesme 

Egzodus, poznato je da će se na albumu naći, uz ostale, i pjesma posvećena 

Bleiburgu. 
https://www.maxportal.hr/magazin/thompson-objavio-spot-za-novu-pjesmu-
za-dva-sata-vise-od-50-000-pregleda-video/  

 

Godinu dsana prije te najave objavio sam dvije knjige koje u naslovu imaju ZDS 

pa je očito da su i one bile povezane s Thompsonom: 

J. Pečarić, Predsjednica i ‘Za Dom spremni’, Zagreb, 2019. str. 214. 

J. Pečarić, Josip Šimunić i ‘Za Dom spremni’, Zagreb, 2019, str. 362. 

 

Dvije godine kasnije, dakle u godini u kojoj su počeli i njegovi i moji obiteljski 

problemi objavio sam knjige: objavio sam knjige: 

J. Pečarić, 'Bojna Čavoglave' / Thompsonofobija, Zagreb, 2022. str. 404. 

J. Pečarić Za dom spremni i Slava Ukrajini, dragovoljac.com, 2022.: 

https://www.dragovoljac.com/index.php/pecaric/30156-za-dom-spremni-i-
slava-ukrajini  

https://www.maxportal.hr/magazin/thompson-objavio-spot-za-novu-pjesmu-za-dva-sata-vise-od-50-000-pregleda-video/
https://www.maxportal.hr/magazin/thompson-objavio-spot-za-novu-pjesmu-za-dva-sata-vise-od-50-000-pregleda-video/
https://www.dragovoljac.com/index.php/pecaric/30156-za-dom-spremni-i-slava-ukrajini
https://www.dragovoljac.com/index.php/pecaric/30156-za-dom-spremni-i-slava-ukrajini
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Markov povratak obilježila je knjiga: 

J. Pečarić, Thompson – najznačajniji živući Hrvat, Dragovoljac.com, 2024.: 

https://www.dragovoljac.com/images/minifp/thompson.pdf  
 

Koliko je opravdan naslov te knjige govori ovogodišnja knjiga: 

J. Pečarić, Dočeci sportskih heroja /: Od “Bojne Čavoglave” do “Ako ne znaš što 

je bilo”, dragovoljac.com., 2025.: 

https://www.dragovoljac.com/images/minifp/doceci.pdf 
 

Već 2008. poslije veličanstvenog koncerta na Jelačić placu isprovociran je 

priglupi napad na Thompsona. Naime TRI USTAŠKE KAPE među bilo 130,000 

ljudi proglašen je tolikim problemom jer Thompson je, vjerovali ili ne, morao 

uočiti te tri kape u tolikom mnoštvu i zaustaviti koncert i intervenirati. Normalno 

bi bilo da nekoga tko tako nešto traži poslati psihijatru, ali nije. To pokazuje koliko 

ih je već tada bio strah od Thompsona. 

Kako sam ja već uspijevao s otvorenim pismima sugerirano mi je da idem s 

zahtjevom za opoziv tadašnjeg Predsjednika RH poznatog Haaškog svjedoka koji 

je lažno svjedočio na tom sudu protiv RG.  

Jasno mi je bilo da nemamo nikakvog izgleda s takvom peticijom, a godinu dana 

ranije smo uspjeli u spašavanje Branimira Glavaša od smrti zbog štrajka glađu u 

zatvoru, odlučio sam se na pismo zahvale Thompsonu. Uslijedila su još dva i 

njihov pokušaj eliminacije Thompsonu i njegovog ogromnog doprinosa za 

očuvanje ponosa hrvatskog naroda nije uspio. 

Poslije velikosrpskog Memoranduma SANU 2. odlučeno je da glavni udar na 

ponos hrvatskog naroda bude uz laži o Stepincu, Jasenovcu  bude i pozdrav ZA 

DOM SPREMNI jer je on omogućavao da se pozivanjem na NDH napadne i 

Domovinski rat.  

Zato je počelo s velikim napadom na velikog hrvatskog domoljuba Josipa 

Šimunića kojega su – kretenski – osudili da je on uzvikivao ZDS ne zbog 

Domovinskog rata i pobjede hrvatskih branitelja nad fašističkom agresijom jer su 

taj pozdrav uzvikivalo sve postrojbe Hrvatske vojske već navodno su imali uvid 

u ono što je Šimunić mislio pa su znali da je on mislio na NDH.  

Nastavili su s napadom na Thompsona zbog 'Bojne Čavoglave'. Thompsona i 

'Bojnu' branili smo te 2015. godine Peticijom ZDS. 

Pozvali su ga u Knin, i tako uspjeli prekinuti proslave 'Oluje' u Čavoglavama, 

lažnom tvrdnjom da je Peticija pisana zbog uvođe ja ZDS u HV, mada je u njoj 

samo uz obranu legendarne pjesme iz Domovinskog rata podržan i taj prijedlog 

Mladog Jastreba, koji čak nije ni potpisao našu peticiji.  

 Godinu dana kasnije istovjetni napad išao je HOS.  

Ti napadi su doveli do toga da su znali i pozvati HOS-ovce u Knin, a onda ih 

pritvarali jer su imali od države RH odobrene zastave na kojima je njihov – i ne 

samo njihov – ratni poklič iz Domovinskog rata. Ipak se moraju slušati zahtjevi 

svjetskih moćnika, a ne neželjene države RH, zar ne? 

https://www.dragovoljac.com/images/minifp/thompson.pdf
https://www.dragovoljac.com/images/minifp/doceci.pdf
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Thompson ih je pobijedio na sudu, ali to ih nije impresioniralo. 

Poslije Vukovara i HOS-ovaca na čelu kolone počeli su s zatvaranjem i 

kažnjavanjem zbog pjevanja i drugih hrvatskih domoljubnih pjesama. Valjda zato 

što gazde dozvoljavaju samo četničke.  

Kako je Thompson poslije bolesti sina prestao javno nastupati mislili su da im je 

stvar uveliko olakšana, ali poslije prošlogodišnjeg njegovog povratka i koncerata 

u Imotskom u Dugopolju postalo im je jasno da njihovim problemima nije došao 

kraj.  

S druge strane meni je to potvrdilo koliko sam bio u pravu kada sam prije puno 

godina tvrdio da je Thompson najznačajniji živući Hrvat, pa sam prošle godine 

tome posvetio i novu knjigu. 

Njegova pjesma 'Bojna Čavoglave' zbog koje su ga godinama povlačili po 

sudovima postala je važna mnogima koji su se borili za slobodu, pa sam je 

svojevremeno nazvao i himnom tih i takvih naroda. 

Ali njegov povratak obilježio je i novi hit „Ako ne znaš što je bilo“. Naši 

rukometaši su uz nje osvojili drugo mjesto na Svjetskom prvenstvu i proglasili je 

svojom neslužbenom himnom.  

Na veličanstveno dočeku u Zagrebu vrhunac je bio dolazak Marka Perković 

Thompsona. O tome dočeku i drugim sličnim dočecima koji su pokazali kako oni 

koji vode ovu državu ne vole hrvatske uspjehe koji podižu naš ponos napisao sam 

nedavno novu knjigu. 

Ova knjiga ima manji dio iz te dvije u kojima sam izdvojio tekstove u kojima se 

govori o 'himni' AKO NE ZNAŠ ŠTO JE BILO. 

Na dočeku na Jelačić placu nisu se pojavili predstavnici vlasti, jer bi svi vidjeli 

koliko su oni domoljubnim Hrvatima minorni u odnosu na Thompsona, a 

vjerojatno bi bili i izviždani. 

Zato je nastavljeno s napadima ne onoga koji ih sprečava u uništavanju ponosa 

hrvatskog naroda. Pored takvih tekstova, dajem tekstove s mog facebooka koji 

pokazuju koliko je Thomson važan našim ljudima. Čak i hrvatski povjesničari 

pokazuju koliko su svjesni o važnosti Thompsonove uloge kod mladih. Thompson 

ih svojim pjesmama više nauči o istinitoj hrvatskoj povijesti nego što to mogu 

naučiti u školama. A davno sam i rekao da ih on više nauči o domoljublju nego 

cijelo hrvatsko školstvo. 

I katolički svećenici su također izabrali  AKO NE ZNAŠ ŠTO JE BILO t kao 

svoju himnu. Prvenstvo, koje se održalo u Mađarskoj, završilo je u četvrtak 13. 

veljače, a hrvatski svećenici ostvarili su sjajan rezultat osvojivši broncu.  

https://direktno.hr/zivot/zabava/thompsonov-hit-postao-himna-europskog-
prvenstva-pjevac-podijelio-snimku-slavlja-365249/ 
 

https://direktno.hr/zivot/zabava/thompsonov-hit-postao-himna-europskog-prvenstva-pjevac-podijelio-snimku-slavlja-365249/
https://direktno.hr/zivot/zabava/thompsonov-hit-postao-himna-europskog-prvenstva-pjevac-podijelio-snimku-slavlja-365249/
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https://www.facebook.com/reel/1343907416556606 

Za kraj ovog Uvoda podsjetit ću na kolumnu LIJEVOM NAŠOM Zvonimira 

Hodaka od 17. 2. 2025. s naslovom: 

THOMPSON IH JE IZNENADIO KADA SU SE ZLURADO POVESELILI: 

VIDJET ĆEMO USKORO ŠTO SLIJEDI 

https://direktno.hr/kolumne/thompson-ih-iznenadio-kada-su-se-zlurado-
poveselili-vidjet-cemo-uskoro-sto-slijedi-365155/  

Evo dio o Thompsonu: 

https://direktno.hr/kolumne/thompson-ih-iznenadio-kada-su-se-zlurado-poveselili-vidjet-cemo-uskoro-sto-slijedi-365155/
https://direktno.hr/kolumne/thompson-ih-iznenadio-kada-su-se-zlurado-poveselili-vidjet-cemo-uskoro-sto-slijedi-365155/
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„Nakon nastupa Thompsona na Trgu bana Jelačića prigodom proslave srebra 

naših rukometaša, logično je da je Marko Perković Thompson planirao održati 

koncert u lipnju na hipodromu. Marko je ekstremno lijevim gradskim vlastima 

predložio tri termina. Međutim, baš je imao "peh". "Senfu" nije odgovarao ni 

jedan jer su navodno svi već "zauzeti". Možda je Brena u pitanju, a možda je 

mrena na očima. Gradska vlast ima tek termin u srpnju ili kolovozu. Baš kad je 

većina na odmoru i izvan grada. I kad su se već zlurado poveselili kako će ih 

Thompson odbiti, on je prihvatio termin prvi vikend srpnja. Ha, što će sada 

Tomašević izmisliti da ga odlopta? Vidjet ćemo uskoro…“ 

Da, vidjet ćemo što slijedi. Ide album HODOČASNIK. A ide i HIPODROM. 

 

Akademik Josip Pečarić 
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LIJEVOM NAŠOM 

 

HRVATSKA JE POLITIČKA LUDNICA: PRIČA 

PARTIZANKE VJERE STARA JE I JEZIVA 
 

ZVONIMIR HODAK 
 
Glavni događaj tjedna bila je inauguracija Zorana Milanovića na kojoj 

se našao konglomerat najrazličitijih likova od Ante Gotovine, preko 

Ivana Penave do partizanke Vjere Andrijić. 

 

24.02.2025.  

  
Bio je to ujedno i odraz Milanovićeve politike koja je i proteklih (vjerojatno će i 

narednih) pet godina grabiti malo s antifašistima, malo s liberalima, malo sa 

suverenistima, malo s ljevičarima, malo s desničarima… To je pravi populizam 

bez ikakvog ozbiljno domišljenog političkog stava, ali koji uvijek uspješno računa 

s hrvatskim kratkim sjećanjem i zaboravom svih njegovih političkih gafova. 

Ono što je mene "od(u)ševilo" je da smo se, zahvaljujući Zoranu Milanoviću, 

htjeli - ne htjeli, vratili jednom "romantičnom" dijelu naše burne i nezaboravne 

"istorije". Ovako nešto ne bi mogli smisliti ni "istoričari" klase Hrvoja Klasića, 

Tvrtka Jakovine, Dragana Markovine, Ive Goldsteina… 

Inauguracija na Pantovčaku poslužila je kao idealna pozornica da se znatiželjnom 

puku predstavi one prave heroje iza zastora. Ljudi koji su ratovali i žrtvovali sve 

za državu Hrvatsku. Ma, bravo Zorane! Pred "svjetla pozornice" stala je Vjera 

Andrijić, 101-godišnja partizanka. Alal' ti vjera, Vjera! Alal' ti vjera, Zorane! Ona 

je od od 1941. do 1945. godine vjerovala kako se sa svojom "prvom četom, prvog 

bataljuna, Prve Dalmatinske proleterske brigade" bori na Neretvi i Sutjesci za 

državu Hrvatsku. 

 

Sve za Hrvatsku  

I sada 18. veljače 2025.g. naša je Vjera postala preko noći "crvena zvijezda" svih 

mainstream lijevih medija. Narod je bio ushićen pa nije bilo ni uhićenih. Naša 

dobra baka partizanka borila se i protiv "pobunjenih" fratara na Širokom brijegu, 

a nigdje ni na kilometar ni traga rumenilu. Ono što je očaralo Zokija, Jutarnji, 

Večernji, Slobodanku, Ivicu Ivaniševića, Pofuka, Geru i ostale jugofile čista je i 

nepatvorena istina – ona stara, ali ponosna, partizanka borila se u Drugom 

svjetskom ratu za državu Hrvatsku. S njom se borio i Andrija Hebrang stariji. 

Za nagradu je Hebrang bio hitno pozvan u Beograd i u jednom trenutku slabosti 

se objesio o radijator visok jedan metar. 

Našu heroinu nitko nije zvao nigdje do Zorana Milanovića. On je pak uvjeren 

kako treba vjerovati Vjerinoj priči. A ta je priča stara i jeziva. Nije bilo otpora, 

https://direktno.hr/autori/zvonimir-hodak/
https://direktno.hr/autori/zvonimir-hodak/
https://direktno.hr/najnovije-vijesti/?search_q=milanovi%C4%87&formvalidator=
https://direktno.hr/najnovije-vijesti/?search_q=inauguracija&formvalidator=
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zauzeli su grad, zarobili fratre i pobili ih. Sve do jednog. A što ćeš s fratrima nego 

ih pobiti. Sve za Hrvatsku! Nije naša Vjera nikakav izuzetak. Tihomir 

Dujmović je "pročitao" Milanovića. A tko nije. Pozvana je najstarija partizanka, 

pripadnica zloglasne JNA. Zašto nije pozvao najstarijeg hrvatskog branitelja bez 

kojeg inauguracije ne bi ni bilo. 

 

 
FOTO: Goran Mehkek/CROPIX 

 

Kad se pojavio Franjo Tuđman odmah su se odasvuda prijavljivali Hrvati koji 

su se navodno od 1941. do 1945. godine borili za Hrvatsku i sad bi u HDZ koji je 

pobijedio na prvim slobodnim izborima. U ono "sretno" vrijeme pred kraj Drugog 

svjetskog rata završavao je i rat na Dalekom istoku. Ameri su izgubili strpljenje 

sa žilavim Japanom pa kako su netom izumili atomsku bombu, roknuli su dvije u 

Hirošimi i Nagasakiju te pobili 130.000 Japanaca. I rat je bio gotov. Nekako u 

slično vrijeme Vjerini su partizani pobili u Zagrebu i diljem Hrvatske oko 180.000 

narodnih "neprijatelja". Bez i jedne atomske bombe. Sad je sreća Vjeru pogladila 

po licu pa je stigla i na Pantovčak Zoku na inauguraciju. Eto, tako se po Zokiju i 

Vjeri stvarala današnja Hrvatska. Do zadnjeg fratra. 

 

Možete samo zamisliti što je sve izgovorila 

Znaju za tu krvavu epizodu s fratrima na Širokom brijegu i Vjera i Milanović i 

lijeva medijska falanga, ali računaju na zaboravnost Hrvateka. Netko naivan bi 

rekao da je u pitanju vrsta nastranosti. Kod naš Vjere vidljivo je da se iznenada 

našla u šansi, nakon toga su je našli… Nedavno sam napisao kako su mnogi 

sudionici gey parada sretni da Joža Broz nije više živ. Tu je također mogao 

pomoći i Zoki. Umjesto Vjere i njene priče o sudbini fratara u Širokom Brijegu 

Zoki je trebao dovesti na Pantovčak jednog gey partizana pa da nam iz prve ruke 

objasni kako je Tito s njima postupao. Tko je kome "hofirao" i tko je završio pred 

streljačkim vodom. No, ima vremena. Zoki je tu, a možda i Vjera ponešto zna o 

toj temi. Kad se već ne srami ubojstava fratara vjerujem kako ozbiljnost situacije 

nalaže drugovima da o sudbinama geyeva ne lažu…. 

https://direktno.hr/najnovije-vijesti/?search_q=tu%C4%91man&formvalidator=
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FOTO: HINA/Damir Senčar 

Ne tako davno odvjetnička Komora Konga je poslala peto pismo vladi Republike 

Konga protestirajući jer je već pet puta umjesto osuđenika obješen njegov 

odvjetnik. Kad smo već u pravnoj sferi dobro je spomenuti da ratni zločini ne 

zastarijevaju. Na fejsu je dokaz. Vjera nas ponosno vodi kroz svoju partizansku 

historiju. Bilo je otpora u gradu, "pope" su zarobili i pobili. Kako je to bio ratni 

zločin koji ne zastarijeva, na Glavnom državnom odvjetniku je prikupiti dokaze, 

utvrditi činjenice i da postavi neka pitanja žilavoj partizanskoj kilerici. Za progon, 

izručenje i suđenje Andriji Artukoviću dob nije bila zapreka, a Vjera se sigurno 

borila za ravnopravnost muškaraca i žena. 

Svi traže raspisivanje izbora - i pismeni i nepismeni. Tek koji dan nakon 

Milanovićeve inauguracije i Vjerinog hvalisanja partizanskim ubijanjima, 

održana je nekakva srpska tribina u središtu Zagreba. Na toj tribini, za koju smo 

tek nakon nekoliko dana saznali u našim medijima, "gospođa" srpska 

ambasadorica Jelena Milić otvoreno je vrijeđala Domovinski rat i Republiku 

Hrvatsku, a sve u žustroj raspravi o pjesmama Marka Perkovića Thompsona. 

Možete samo zamišljati što je sve ta "gospođa" izgovorila na javnoj tribini usred 

Zagreba kad su joj se morali suprotstaviti čak i Klasić, Pusić i slični likovi koji su 

i organizirali ovakvu tribinu. 

 

https://direktno.hr/najnovije-vijesti/?search_q=thompson&formvalidator=


                      ZVONIMIR HODAK, THOMPSON I ZDS              501 

 
 

 
FOTO: Damir Krajac/CROPIX 

 

Hrvatska se pretvara u političku ludnicu 

Hrvatski lijevi mediji kao poznati politički poltroni pokušali su sve to prešutjeti, 

ali ih je na svojoj facebook stranici prozvao Branko Tuđen, koji je također 

nazočio tribini, i opisao što se sve tamo događalo. Nakon toga je ipak izašao jedan 

člančić u novinama i potom muk. Muk traje i od strane naše diplomacije koja 

poltronski tolerira ovakvo blaćenje Hrvatske i nedopustivo zadiranje 

veleposlanice jedne strane zemlje u unutarnje teme države domaćina. Dakle, na 

taj par excellance politički "škandal" Hrvatska je reagirala munjevito – šutnjom! 

Oni malo direktniji i hrabriji tvrde da se Hrvatska polako, ali sigurno pretvara u 

političku ludnicu!? 

Uvijek nas spuštaju oni koji su se digli… Već je svakoj političkoj budali odavno 

postalo jasno da se "ratni oblaci" polako, ali sigurno približavaju Europi pa i 

Lijepoj našoj. A Hrvateki imaju samo ostarjelu Vjeročku i uvijek spremnu orjunu. 

Posla preko nosa, a vremena sve manje. I u Ukrajini su vjerovali u "međunarodno 

pravo". Vrijeme koje nadolazi bit će ozbiljno. Spremniji smo nego 1991. godine i 

na sreću imamo pravog ministra obrane Ivana Anušića. Ostaje samo pitanje za 

Milanovića i Andreja Plenkovića: Hoće li nam to biti dosta? Raznih Budimira 

Lončara ima k'o pljeve. 

Na radiju Mrežnica gostovao je Nikola Kajkić. Sve što je rekao može se sažeti u 

rečenici: "Hrvatska je skinula gaće zbog Ukrajine". Reakcije su više nego 

zanimljive. Rekao bih tipične. Po zakonu gravitacije sve što se digne mora pasti. 

Ako ne padne samo od sebe, onda smo mi tu da mu pomognemo. Toni 

Damjanić zna tko je za sve kriv. On kaže: "Krivousti partizan Franjo Tuđman". 

Toni inače piše u otvorenom profilu, sa slikom. Vrlo kratko ću se obratiti Toniju. 

Tuđmana je Hrvatima poslala sama Providnost. Stvorio je i obranio te učvrstio 

https://direktno.hr/najnovije-vijesti/?search_q=anu%C5%A1i%C4%87&formvalidator=
https://direktno.hr/najnovije-vijesti/?search_q=plenkovi%C4%87&formvalidator=
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samostanu, demokratsku i modernu hrvatsku državu u nemogućim okolnostima. 

Bez oružja, pod embargom, bez međunarodne podrške, bez stranog novca i 

kapitala, s domaćim izdajicama koji su podmetali klipove gdje god su mogli. 

 
FOTO: Damir Krajac/CROPIX 

'Mogu odoljeti svemu osim napasti'  

Tek sada - kad će se rasplesti ovaj rat u Ukrajini koja je cijelo vrijeme do 

dolaska Donalda Trumpa imala međunarodnu podršku cijelog zapadnog svijeta, 

dobivala redovito obilnu oružanu i financijsku pomoć i iz SAD-a i iz EU-a – sad 

se može realnije sagledati veličina Tuđmana i onoga što je njegovom zaslugom 

Hrvatska uspjela izboriti u Domovinskom ratu. Tuđman je svoj povijesni zadatak 

briljantno ispunio. S odmakom vremena to će postajati sve vidljivije. Osim 

naravno slijepcima i glupacima koji već godinama slobodno prde svoje isprdke u 

ljevičarskim medijima, na raznoraznim opskurnim tribinama i u oporbenim 

zahodskim raspravama. 

Apsurdistan je nastao zadnjih desetak ili više godina. Zato druže Toni, osvijesti se 

ako ti je to uopće moguće, a ako nije, nek' te voda nosi… Danas Hrvatska ima 

mnogo veći problem od raznih Tonija. To je tko će i s čime braniti državu. Ne 

treba se previše pouzdavati u NATO, a još manje u EU. Hoće li ju braniti 

Možemovci, Milanovićevi i Penkijevi poltroni… ? Ako bila koja pomoć stigne, 

budite sigurni bit će prije iz Širokog Brijega… Ralph Waldo Emerson je jednom 

napisao: "Je li se ikada dogodilo da vrijeme nije bilo teško i da je novaca bilo 

dovoljno?" 

Thompson ih je iznenadio kada su se zlurado poveselili: Vidjet ćemo uskoro što 

slijedi 

Lako je procijeniti nekretninu. Daj procijeni ženu! Osjećaj ga nije prevario. 

Prevarila ga je žena! Međutim, splitskog gradonačelnika Ivicu Puljka žena nije 

prevarila. Bračni par Puljak složno zajedno pati i žali za Jugoslavijom usprkos 

tomu što je jedna od najboljih, ako ne i najbolja, brigada iz Domovinskog rata baš 

ona iz Splita – Četvrta splitska brigada. Već sam pisao o tome kako 

je Kuzma Kovačić, kiparski mag, napravio Štandarc u središtu Splita. Mali jugić 

Puljak je bez dozvole Kuzme Kovačića dao uklesati datum ulaska JNA u Split kao 

https://direktno.hr/najnovije-vijesti/?search_q=trump&formvalidator=
https://direktno.hr/kolumne/thompson-ih-iznenadio-kada-su-se-zlurado-poveselili-vidjet-cemo-uskoro-sto-slijedi-365155/
https://direktno.hr/kolumne/thompson-ih-iznenadio-kada-su-se-zlurado-poveselili-vidjet-cemo-uskoro-sto-slijedi-365155/
https://direktno.hr/najnovije-vijesti/?search_q=puljak&formvalidator=
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dan tzv. oslobođenja grada. Sve je završilo na sudu. Puljak je sud izgubio. Split 

nisu oslobodili partizani, druže Puljak… Puljak Splićanima nije obećao ništa, a ni 

to im neće ispuniti. Oscar Wilde je jednom napisao: "Mogu odoljeti svemu osim 

napasti".  

 

https://direktno.hr/kolumne/hrvatska-je-politicka-ludnica-prica-partizanke-
vjere-stara-je-i-jeziva-365654/?fbclid=IwY2xjawIpKy5leHRuA2FlbQIxMQABHY-
hDjDr8P4hWE_4XTFCGHCyrXTx4HhFVLnprAy13jhC6TtG9p5IVjRpAw_aem_PtZ6
48wTCcK7TPEGc6Ag2A  

 

EVO KAKO THOMPSON UČI NAŠE SKOLARCE ONO 

ŠTO IH NE UČE U ŠKOLI. 

 

 
Velimir Bujanec 

https://direktno.hr/kolumne/hrvatska-je-politicka-ludnica-prica-partizanke-vjere-stara-je-i-jeziva-365654/?fbclid=IwY2xjawIpKy5leHRuA2FlbQIxMQABHY-hDjDr8P4hWE_4XTFCGHCyrXTx4HhFVLnprAy13jhC6TtG9p5IVjRpAw_aem_PtZ648wTCcK7TPEGc6Ag2A
https://direktno.hr/kolumne/hrvatska-je-politicka-ludnica-prica-partizanke-vjere-stara-je-i-jeziva-365654/?fbclid=IwY2xjawIpKy5leHRuA2FlbQIxMQABHY-hDjDr8P4hWE_4XTFCGHCyrXTx4HhFVLnprAy13jhC6TtG9p5IVjRpAw_aem_PtZ648wTCcK7TPEGc6Ag2A
https://direktno.hr/kolumne/hrvatska-je-politicka-ludnica-prica-partizanke-vjere-stara-je-i-jeziva-365654/?fbclid=IwY2xjawIpKy5leHRuA2FlbQIxMQABHY-hDjDr8P4hWE_4XTFCGHCyrXTx4HhFVLnprAy13jhC6TtG9p5IVjRpAw_aem_PtZ648wTCcK7TPEGc6Ag2A
https://direktno.hr/kolumne/hrvatska-je-politicka-ludnica-prica-partizanke-vjere-stara-je-i-jeziva-365654/?fbclid=IwY2xjawIpKy5leHRuA2FlbQIxMQABHY-hDjDr8P4hWE_4XTFCGHCyrXTx4HhFVLnprAy13jhC6TtG9p5IVjRpAw_aem_PtZ648wTCcK7TPEGc6Ag2A
https://www.facebook.com/bujicavelimirbujanec?__cft__%5b0%5d=AZW0gBAqMzav_hgdc-UX0X4SknxcfiO1QoyD64rrvakhgCHo1sob7hW7-ttJMlZ27LXQbN67tfkfzYdFxSLDTaJUtgKJTrdUXf7dJIGhVaKpFUXd_AmnBO15Z2p05bTeFbgZ2HJ_ElppJbleg6vLBwYrC2qaIa4G2griWZG9GRvr34ITNVoTXVnKOEZ2TvcUkE6URueA3A7d9yc9dW4Nks_t_nISgeTgdnOPhKsuGGXp-Q&__tn__=-UC-R
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11. siječnja 2019.  ·  

VIDEO KOJI ĆE VAS ODUŠEVITI: MP Thompson kod patera Ike Mandurića 

zapjevao sa zagrebačkim srednjoškolcima! 

Snimka je nastala u Palmotićevoj, u studenom prošle godine, dan uoči 

spektakularnog koncerta našeg najpopularnijeg glazbenika u Varaždinu... 

OVO JE HRVATSKA! 

 

 

  

https://www.facebook.com/bujicavelimirbujanec/videos/2006357976127633/?__cft__%5b0%5d=AZW0gBAqMzav_hgdc-UX0X4SknxcfiO1QoyD64rrvakhgCHo1sob7hW7-ttJMlZ27LXQbN67tfkfzYdFxSLDTaJUtgKJTrdUXf7dJIGhVaKpFUXd_AmnBO15Z2p05bTeFbgZ2HJ_ElppJbleg6vLBwYrC2qaIa4G2griWZG9GRvr34ITNVoTXVnKOEZ2TvcUkE6URueA3A7d9yc9dW4Nks_t_nISgeTgdnOPhKsuGGXp-Q&__tn__=%2CO-R


                      ZVONIMIR HODAK, THOMPSON I ZDS              505 

 
 

LIJEVOM NAŠOM 

 

THOMPSON NA TRGU JE KOLAC U SRCE NAŠIM 

JUGOFILIMA: STARA LIJEVA IKONA ZABRANILA 

BI MARKA 
 

ZVONIMIR HODAK 
 

Ivan Anušić, ministar obrane, ima atipičnu biografiju, barem za one koji 

dominiraju u tzv. dnevnoj politici u Hrvata. 

 

03.02.2025.  

 

 
Foto: HINA 
 

Sa 17 je godina postao dragovoljac Domovinskog rata u kojem je ostao do kraja. 

Pitate se kako je uspio postati ministar obrane? Prastara logika. Postavi takvoga 

na visoku poziciju da bi ga mogao lakše kontrolirati. No, nekada ta logika i ne 

upali. Ministar Anušić je nedavno izašao s nekim svojim idejama u podcastu 

Mrežnica za koje sam uvjeren da se neće svidjeti "monolitnom" vodstvu HDZ-a. 

Taj, za sada blagi otklon očekivao se i ranije. Slavonsko stranačko tijelo iz kojeg 

dolazi Anušić daje Vladi previše ruku da bi se njegovi disonantni istupi mogli 

ignorirati. Albert Einstein je zaključio kako je glavni razlog stresa svakodnevni 

kontakt s idiotima. Mediji se uglavnom bave studentskim prosvjedima u 

Beogradu. Znači li to stvaranje treće "Srboslavije"? 

 

https://direktno.hr/autori/zvonimir-hodak/
https://direktno.hr/autori/zvonimir-hodak/
https://direktno.hr/upload/publish/364295/hodak_679fef9d2e904.jpg
https://direktno.hr/upload/publish/364295/hodak_679fef9d2e904.jpg
https://direktno.hr/upload/publish/364295/hodak_679fef9d2e904.jpg
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FOTO: Dragutin Savić/CROPIX 

 

Željko Glasnović se pita: "Gdje su bili beogradski studenti kad je velikosrpska 

armada 1991. godine krenula na Hrvatsku, BiH i Kosovo"? Tadašnje 

"studente" ispratio je srpski narod s oduševljenjem i cvijećem na put u Vukovar, 

na Ovčaru… I tako je srpska "studentska revolucija" u Hrvatskoj trajala sve dok 

5. kolovoza 1995. godine nisu bili naglo prekinuti i poslani traktorima natrag u 

Srbiju. Slobodan Milošević ih je nazvao "zečevima" jer se ni jedanput nisu 

susreli oči u oči s hrvatskim braniteljima. I političkim slijepcima je jasno zašto 

"studenti" ruše Aleksandra Vučića. Njegov čuveni govor u Glini 20. ožujka 

1995. godine bio je inspirativan za ove današnje "studente". Je li možda i oni 

čekaju neke nove tenkove i novo cvijeće? Načekat će se… 

 

Arena je puna i bez Brene 

Dobro, nije sve tako crno. Ima tu ponešto i crvenog i bijelog i plavog. Ako je u 

sredini i hrvatski grb, to im je dobar znak da takvu zastavu spale. Zamislite samo 

taj optimizam naših komšija kad su nam 20. ožujka 1995. godine poručili u 

"legendarnoj" Glini: "Nikada više Hrvati neće da se pojave u Glini". Sad im je 

stigla još i sol na otvorenu ranu. Arena je puna, ali bez Lepe Brene. Opet smo 

doživjeli da Hrvati nakon utakmice i dalje sjede i vesele se, a Srbi ustaše... 

Hrvatski rukometaši su punili Arenu svaki dan utakmica, a oduševljenje koje je 

obuzelo cijeli narod plasmanom hrvatske rukometne repke u finale Svjetskog 

prvenstva zadivljuje svijet, ali ostavlja Srbiji i Sloveniji gorak okus u ustima. Kada 

na dočeku naših rukometaša iz Osla na Trgu bana Jelačića zapjeva i novu 

himnu Marka Perkovića Thompsona "Ako nisi znao što je bilo…", to će biti 

pravi kolac u srce našim jugofilima, orjunašima i anemičnim Europejcima. Imamo 

srebro. Bili smo drugi na svijetu u nogometu pa možemo i u rukometu. Skromni 

smo, pastoralni i dobroćudni… Uostalom, "Najte kaj zameriti" učio nas je još 

davno Dudek. 

https://direktno.hr/najnovije-vijesti/?search_q=milo%C5%A1evi%C4%87&formvalidator=
https://direktno.hr/najnovije-vijesti/?search_q=vu%C4%8Di%C4%87&formvalidator=
http://direktno.hr/najnovije-vijesti/?search_q=brena&formvalidator=
https://direktno.hr/najnovije-vijesti/?search_q=thompson&formvalidator=
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Poslao mi je netko sliku Bana Jelačića koji navodno kaže: "Ovako ni ja nisam 

s**bao Mađare". Nakon što smo u polufinalu dobili Francuze odmah se pojavio 

problem hoćemo li sad morati vratiti Rafale Francuzima? Nakon pobjede nad 

Francuzima, nastala je prava invazija Hrvata na Oslo. Zavladalo je ludilo, zlatna 

groznica. Čak ni 860 eura nije nemoguća cijena kad svi žele vidjeti glavni grad 

Norveške. Kad treba, ima se… Sportska smo nacija. U rukometu prvaci svijeta i 

dva puta Olimpijski pobjednici, u nogometu dva puta treći na svijetu, jednom 

drugi. Međutim, u Oslu su ipak Danci, pokazalo se opravdano, favoriti. Trostruki 

su svjetski prvaci, sada i četverostruki. 

 

 
FOTO: Lucija Očko/CROPIX 

 

Pusić vs. Plenković 

Tvrdi smo kamen, ali Danci su hladni i organizirani Skandinavci pa su na teren 

poslali momčad koja u zadnja četiri svjetska prvenstva u rukometu nije izgubila 

ni jednu utakmicu. Međutim, nitko ne "šljivi" taj podatak i svi su pohrlili u Oslo 

na utakmicu. Što se navijanja tiče, mi Hrvati smo u navijanju ono što su Danci u 

igranju. Nedostižni! Spremni smo napraviti ludnicu. Ovo rukometno prvenstvo je 

pokazalo tko smo i što smo. Razni Klasići, Jakovine, Markovine i ekipa sigurno 

su na aparatima. 

Stara lijeva ikona Zoran Pusić, predsjednik Antifašističke ljige, javno je uputio 

molbu predsjedniku Vlade da spriječi Marka Perkovića Thompsona da ne pjeva 

na dočeku rukometne reprezentacije. To se zove dobra, stara "komunjarska 

demokracija". On "misli" da je Thompson u današnjoj Hrvatskoj, posebno među 

mladima, simbol ustaštva?!!! Okamenjeni ljevičar podsjeća Andreja Plenkovića 

da zadnji skupovi na kojima je pjevao Thompson "zloslutno podsjećaju na slične 

skupove 1933. godine u Njemačkoj". Pa jel' taj tip normalan??? Koja intuicija 

okamenjenog partizana. 

Pusić zna da se može kad se hoće. Dalekog 5. prosinca 1918. godine, po zapovijedi 

šefa zagrebačke policije Grge Anđelinovića, dočekani su hrvatski domobrani iz 

https://direktno.hr/najnovije-vijesti/?search_q=pusi%C4%87&formvalidator=
https://direktno.hr/najnovije-vijesti/?search_q=plenkovi%C4%87&formvalidator=
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25. i 53. domobranske pukovnije i pokošeni vatrenim oružjem. Ubijeno je 13 

domobrana, a 17 ih je bilo ranjeno. Četnik Grgo je kasnije u beogradskoj skupštini 

izjavio kako je on ponosan na svoje krvave ruke. Usput rečeno, ponosni četnik 

Grgo i Zoran Pusić su rođaci. Lijepo je čuti i vidjeti kako rođak utječe na rođaka. 

Kaže narod: ne pada jabuka daleko od stabla. Zoran je stari antifašist koji je rođen 

nakon pada fašizma. Nije mu lako. U nedjelju je stigao i otvoreni odgovor 

Plenkovića na otvoreno pismo Pusića. 

 

 
FOTO: Nera Šimić/CROPIX 

 

'Dabri nema pomoći'  

Odgovor je razložan i logičan. Plenki priznaje da je Thompsonova pjesma "Ako 

ne znaš što je bilo" postala neslužbena himna naših rukometaša na ovom 

svjetskom prvenstvu te da su rukometaši, ali i brojni navijači željeli da Thompson 

pjeva na njihovu dočeku u Zagrebu pa je, onako po narodski rečeno, laprdanje 

Pusića pišanje uz vjetar. Stvarno je Pusić gadno kažnjen jer mora živjeti u 

hrvatskoj državi. Treba shvatiti njegov bijes na sve hrvatsko. 

Netko mi je poslao na fejs šest moralnih načela, idealnih za starog partizana: Prije 

nego moliš - vjeruj. Prije nego govoriš - slušaj. Prije nego potrošiš - zaradi. Prije 

nego što napišeš – razmisli. Prije nego što odustaneš - pokušaj. Prije nego umreš 

- živi. 

Josipa Dabru ni Dudek ne bi spasio. Dabro je sad meta na streljani. Ne branim 

njegovu primitivnu želju da se slika s oružjem u ruci, gađa iz otvorenog auta i 

slično, ali je već ogavno kako se ta afera pretvorila u medijsku sapunicu kojom 

nas šopaju. Zamislite, dao je u ruke pištolj maloljetniku. Ivica Granić nas 

podsjeća kako je u ono "Titovo vrijeme" u srednjoj školi postojao predmet ONO 

i DSZ u okviru kojeg su maloljetni đaci učili gađati, itd. Pripremalo se maloljetne 

đake, ako se slučajno pojave "ustaše", kako "odbraniti" Partiju i obožavanog Tita. 

 

https://direktno.hr/najnovije-vijesti/?search_q=dabro&formvalidator=
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'Hvala vam dečki' 

Davor Ivanković je human prema trgovcima. "Trgovci vratite nas iz Slovenije i 

Trsta. Što prije, to bolje za vas". Stigle su me godine kad sam najsigurniji sa 

svojom ženom. One druge žele seks… Evo, napokon je došla i, kako bi u Lici 

rekli, "sveta nedilja". Naša "maša" ili misa je u 18 sati u dalekom Oslu. Osvojiti 

drugo mjesto na prvenstvu svijeta u rukometu je takva "infuzija" sreće koju Hrvati 

čekaju k'o ozebli sunce. Danci su bili nepobjedivi, ali naši su se momci junački i 

s punim srcem borili sve do kraja i, unatoč pristranim španjolskim sucima, uspjeli 

izboriti najmanju razliku u rezultatu. 

Brački komunjara je svoj kilavi smisao za humor prosuo u Saboru: Drugovi su se 

malo prešli 

Odličnoj novinarki Ivani Petrović malo smeta što se Hrvatska ovdje predstavlja 

kao gubitnica. Misli kako bi dobro "došla neka komparativna analiza" dosadašnjih 

hrvatskih i danskih rezultata. Danska je neosporno vladar na rukometnoj sceni, ali 

naša reprezentacija je pokazala da i mala Hrvatska može učiniti nemoguće. Hvala 

vam dečki!!! Sad je vrijeme za slavlje! 

Što su ti godine… kad me netko pita što pijem, ne znam da li misli na alkohol ili 

lijekove… 

 

https://direktno.hr/kolumne/thompson-na-trgu-je-kolac-u-srce-nasim-
jugofilima-stara-lijeva-ikona-zabranila-bi-marka-
364295/?fbclid=IwY2xjawINTSBleHRuA2FlbQIxMQABHab4E0q9AIDeLhj7ePTcL0
xE4V13WRgZyV8WM7ibvFI42-FAZF-kyk7c9g_aem_DKUq2Hpr0BToufiaIECymg  

  

http://direktno.hr/kolumne/bracki-komunjara-je-svoj-kilavi-smisao-za-humor-prosuo-u-saboru-drugovi-su-se-malo-presli-363855/
http://direktno.hr/kolumne/bracki-komunjara-je-svoj-kilavi-smisao-za-humor-prosuo-u-saboru-drugovi-su-se-malo-presli-363855/
https://direktno.hr/kolumne/thompson-na-trgu-je-kolac-u-srce-nasim-jugofilima-stara-lijeva-ikona-zabranila-bi-marka-364295/?fbclid=IwY2xjawINTSBleHRuA2FlbQIxMQABHab4E0q9AIDeLhj7ePTcL0xE4V13WRgZyV8WM7ibvFI42-FAZF-kyk7c9g_aem_DKUq2Hpr0BToufiaIECymg
https://direktno.hr/kolumne/thompson-na-trgu-je-kolac-u-srce-nasim-jugofilima-stara-lijeva-ikona-zabranila-bi-marka-364295/?fbclid=IwY2xjawINTSBleHRuA2FlbQIxMQABHab4E0q9AIDeLhj7ePTcL0xE4V13WRgZyV8WM7ibvFI42-FAZF-kyk7c9g_aem_DKUq2Hpr0BToufiaIECymg
https://direktno.hr/kolumne/thompson-na-trgu-je-kolac-u-srce-nasim-jugofilima-stara-lijeva-ikona-zabranila-bi-marka-364295/?fbclid=IwY2xjawINTSBleHRuA2FlbQIxMQABHab4E0q9AIDeLhj7ePTcL0xE4V13WRgZyV8WM7ibvFI42-FAZF-kyk7c9g_aem_DKUq2Hpr0BToufiaIECymg
https://direktno.hr/kolumne/thompson-na-trgu-je-kolac-u-srce-nasim-jugofilima-stara-lijeva-ikona-zabranila-bi-marka-364295/?fbclid=IwY2xjawINTSBleHRuA2FlbQIxMQABHab4E0q9AIDeLhj7ePTcL0xE4V13WRgZyV8WM7ibvFI42-FAZF-kyk7c9g_aem_DKUq2Hpr0BToufiaIECymg
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LIJEVOM NAŠOM 

 

AKO NE ZNATE ŠTO JE BILO: NOVA GENERACIJA 

JE POKAZALA DA JE PROŠLO VRIJEME 

PARTIZANA 

 

ZVONIMIR HODAK 

 
Imperija uzvraća udarac, ili tako nekako, naziv je nekog starog filma. Zašto 

spominjem taj film? Pa zato jer smo jedan takav upravo odgledali. Srebro 

rukometaša, Thompson na trgu i dva puta pjeva neslužbenu himnu "Ako 

ne znaš šta je bilo"…. 

 

10.02.2025.  

 
Bila je to opet jednom športska euforija i jedinstvo Hrvata u isto vrijeme… Ali 

sporadično se javljaju nezadovoljni. Naravno, tko bi drugi nego naši već dobro 

poznati jugofili i orjunaši. Evo jednog podnaslova u Večernjaku: "Hrvati u 

domoljubnom transu unatoč aferama i činjenici da smo prvaci europske inflacije". 

Zar bi, da nismo slavili naše pobjednike, inflacija bila manja? Ljupke su to poruke 

naših jugo-zombija. Međutim, psi laju, a karavana prolazi. 

Milorad Pupovac kaže: "Ne možemo se naviknuti na suživot s ustaškim 

nasljeđem". Jedva se privikao na četničko nasljeđe, pa mu je valjda previše i na 

hrvatsko domoljublje. Već dan nakon slavlja iz skoro osamdesetak naših škola 

diljem Hrvatske stigle su odmah dojave o podmetnutom eksplozivu. Policija je 

imala posla cijeli dan kako bi utvrdila da su lažne. Ipak, cilj je postignut, strah 

roditelja i djece je potaknut. Znaju mrzitelji Hrvatske gdje smo najranjiviji – na 

djecu. Sumnjam da će to ostati izolirani slučaj. Thompson pjeva "Lijepa li si…" i 

tako provocira progresivne elite. 

 
Kad je čuo da su ga proglasili fosilom, okamenio se… 

Jakov Sedlar, poznat je po tome da voli snimati "nezgodne" filmove. Neki dan je 

predstavio u "Cinestaru" u Zagrebu zanimljiv dokumentarni film o slučaju 

"vojnog logora Lora" koji je svojedobno uzburkao strasti splitskih orjunaša. 

"Znatiželjni" Sedlar pokazao nam je kako je izgledao taj navodni "vojni logor" u 

kojem se mučilo naše JNA prijatelje, rezerviste i okupatore. Oni su porušili, 

popalili i poubijali stanovništvo na gotovo jednoj trećini Hrvatske (Vukovar, 

Ovčara, Škabrnja, Dubrovnik, Šibenik, Zadar…), a mi neke od njih "zarobili" i 

pripremili za njih "vojni logor" u koji smo ih poslagali k'o sardine. Drug koji je 

sve to započeo bio je Mladen Bajić o čemu se u filmu predočava njegova pisana 

naredba. 

https://direktno.hr/autori/zvonimir-hodak/
https://direktno.hr/autori/zvonimir-hodak/
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FOTO: Tomislav Krišto/CROPIX 

'Zloglasni' logor od 24 kvadratna metra 

Međutim, nakon Oluje taj isti, naš Mladen Bajić, napisao je optužnicu prema kojoj 

su oni koji su bili čuvari u tom vojnom "logoru" Lora postali ratni zločinci tako 

da dvojica još danas sjede u Lepoglavi. Sedlar je kamerom obišao "vojni logor" pa 

je vidljivo da se tzv. "logor" sastojao od četiri sobička, svaki od šest kvadratnih 

metara. Znači čitav taj navodni zloglasni "vojni logor", za kojeg su srpski mediji 

i politika tvrdili kako je držao oko 7000 ljudi, u stvarnosti je imao je 24 kvadratna 

metara. Zatim slijedi naša uobičajena pravosudna senzacija. Prvi prvostupanjski 

sudac pok. Lozina i cijelo njegovo vijeće su jednoglasno, nakon duge i temeljite 

rasprave i ocjene svih dostupnih dokaza, oslobodili optužene Hrvate za navodni 

ratni zločin u Lori. 

Kako se to nije svidjelo tadašnjoj politici, presuda je ukinuta povodom Bajićeve 

žalbe i predmet vraćen drugom sudskom vijeću koje je odradilo posao onako kako 

je politika naredila. Tako smo, zaslugom Sedlara, dobili još jedan povijesni 

dokument koji demaskira laži kojima se nastoji diskreditirati Domovinski rat. 

Naravno, nezadovoljna je orjuna i domaći izdajice. Thompson na Trgu bana 

Jelačića i demaskiranje  navodnog "logora" Lora pokazalo se preteškim za želuce 

naših jugovića. Kažu u Hrvatskom tjedniku da su "rukometaši i Thompson na 

čistac izbacili najveće  mrzitelje Hrvatske". Znamo mi njih već odavno jer su im 

otvoreni svi mediji, smiju nekažnjeno pljuvati po Hrvatskoj u ime neke apstraktne 

demokracije i tolerancije, a svaki pokušaj da se razotkriju njihove laži i povijesne 

krivotvorine nazivaju "revizionizmom". Tko je sad na pravoj strani povijesti? 

Zoran Pusić ili Ivica Marijačić… 

Kad svedemo naše orjunaše na normalnu veličinu, jedva će se vidjeti. 

Ivica Ivanišević je svima već dobro poznati jugoslavenčina iz Slobodne 

Dalmacije. Sad se, k'o fol, silno zabrinuo za Jonjića pa mu dijeli besplatne 

orjunaške savjete: "Gdje će Jonjić ako izgubi na izborima za ZG 
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poteštata?  Krenut će prema Dravogradu pa dokle stigne". Uredništvo 

"Slobodanke" je tu "političku bljezgariju" stavilo na naslovnu stranu! Tihomir 

Dujmović se pita: "Idemo li mi prema građanskom ratu?". Ofucani humor jednog 

Jugoslavena ne predstavlja "Rubikon". Pokolj u Bleiburgu plasirati kao ocvali 

humor tek je osobni debakl jednog  potomka orjune - i ništa više. To što nijedna 

novinarska udruga nije na to reagirala govori sve o njima. Hrvatska im je ovih 

dana na dočeku rukometaša pokazala srednji prst. 

Onima koji misle da sve imaju obično im nešto fali… 

 

 
FOTO: Tomislav Krišto/CROPIX 

Opravdavajuća isprika 

Tibor Trstenjak rješava enigmu autora  teksta "Ako ne znaš šta je bilo". Tibor je 

direktan pa kaže: "Znamo što je to g*vno radilo… i još neki bukači lišeni talenta 

i obraza…". Što je radio naš Tibor to nikog ne zanima. Ti "bukači" pokazali su 

nakon srebrne medalje koliko ih ima da bi se Tibor, Ivanka Mijić i ostali jugofili 

trebali zabrinuti. Nema više "Po šumama i gorama…". Na redu je nova generacija 

koja je ovih dana pokazala da je prošlo vrijeme partizana. Jel' tako druže 

Tibore…? 

Rukometaši su svojim uspjesima demaskirali hrvatske institucije. Predsjednik 

države i predsjednik Vlade ostali su na margini. Pale su samo protokolarne 

čestitke i ništa više. Nije ni čudo kad nam se predsjednik Vlade ispričavao 

okorjelom jugofilu Zoranu Pusiću povodom njegovog javnog apela da se zabrani 

dolazak Thompsona na doček rukometaša. Plenkijev odgovor okorjelom jugofilu 

sliči na opravdavajuću ispriku. Nisam ja to htio nego Rukometni savez koji je 

organizator proslave. Svaki autentični hrvatski predsjednik Vlade ignorirao bi 

lijevog Pusića i njegovo cmizdrenje. 
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FOTO: Ivana Grgić/CROPIX 

Međutim, Plenki mu je iskazao posebnu pažnju samom činjenicom da mu je javno 

odgovorio onako pitijevski. Koja smo mi država? Nakon ovog 

"herojskog" protesta Pusića jugo-nostalgičari se valjda sa sjetom prisjećaju 

Zoranovog pretka Grge Anđelinovića i njegovih krvavih ruku. Oni, čiju zabranu 

je ljevičar Pusić tražio od Plenkija, danas bi pomeli Zorana, Grgu i slične, i to u 

roku odmah. Zato, drugovi, probudite se! Uzalud vam trud svirači, za druge su 

dunje žute… 

Neka pevaljka pod imenom Remi ljuta je na Thompsona jer se kandidirao za 

"Doru". Moj prijatelj Roman Binder, dobronamjeran k'o što je inače, objavio je 

slike pevaljke s "tjentišta", digla tri prsta itd. Sad je sve jasno… 

"Neka ostane Oltar domovine kao spomen na mrak Tuđmanova doba", uskliknuo 

je svojedobno Zvonko Mraković, pardon, Zvonko Maković, koji u mržnji spram 

sveg svetog i svijetlog, tjera m(r)ak na konac… 

 

Ako ne znate šta je bilo, prisjetite se Hrvata koji su godinama ležali u Haagu 

Razveselio me elokventni odvjetnik iz Pule Mijo Čulić. Nazvao me zbog nekog 

predmeta. Nakon toga smo prešli na politiku. Mijo se tako prisjetio svog služenja 

u JNA. Bio je na otoku Korčuli. Održavala se vojna vježba negdje davne 1975. ili 

tamo negdje. Bila je organizirana uvijek po istom partizanskom obrascu. Crveni 

su naši, a plavi neprijatelji. Čulića je dopalo da bude među plavima. Bio je srpanj, 

plus 40. Vojnici su bili žedni.  Čulićevi su molili mještane za malo vode. Odgovor 

je bio: "Nema vode za fašiste". Korčulani su tada bili stvarno svjesni komunisti. 

Od tada Mijo nosi u srcu Korčulu… 

Sudeći po crnim kronikama vozači nam sve više piju. Toliko da se ne zna tko pije, 

a tko plaća (kaznu). 

Kako mene nikad nitko ne citira, na čemu sam zahvalan, citirat ću ja sam sebe: 

"Nizozemska je jedna ako ne i jedina zemlja na svijetu gdje je razina mora viša 

od razine kopna. Time da je Haaški sud ispod (bilo koje) razine". 
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Zadnji čavao u lijes tog ljevičarskog fol suda zabio je ovih dana Donald Trump. 

Demaskirajući njegov rad kao politički, a ne pravosudni, učinio je to kao izabrani 

predsjednik SAD-a i kao glavni financijer toga pseudo suda. Sličan sud je i nama 

dijelio pravdu i nakon Domovinskog rata. 

Ako ne znate što je bilo, prisjetite se Praljka, Gotovine, Markača i ostalih 

Hrvata koji su godinama ležali u haškom zatvoru. Svi oni koji su na kraju bili 

oslobođeni nisu imali pravo na tzv. naknadu štete jer su se ljevičarski 

"sponzori" osigurali od plaćanja odštete za svoje pogrešne optužnice i suđenja. 

Kad kod nas u Zagorju tužiš i izgubiš sud, plaćaš onome koga si tužio, ali to ne 

vrijedi za ljevičarsku hoštaplersku internacionalu koja  dominira Haagom. 

Naime, kad je Hamas upao u Izrael i pobio više od 1200 ljudi na cesti, a odveo 

350 taoca, Izrael je reagirao onako kako bi to učinila svaka ozbiljna država na 

svijetu. Taoce drži već treću godinu. Mnogi su ubijeni, a sad ih, zahvaljujući 

dogovorenom primirju, pušta na kapaljku. Međunarodni sud pravde u Haagu je, 

umjesto da podigne optužnice protiv Hamasovih terorista, optužio Netanyahua, 

izraelskog premijera, i zatražio njegovo uhićenje u svim državama članicama 

Suda. E, sad je Donald Trump suspendirao pravo svih djelatnika tog suda da dođu 

u SAD. Znači da više neće putovati na razne tribine i predavanja u Californiju i 

zgrtati lovu. Čiča miča, gotova je priča. 

 

O čijim interesima bi Trump trebao voditi brigu? 

U ovo kratko vrijeme od preuzimanja dužnosti predsjednika, Trump je povukao 

već nekoliko poteza koji razdiru crijeva ljevičarima ne samo u Americi nego u 

cijelom svijetu, pa tako, naravno, i kod nas. Stoga nas ne treba nimalo čuditi da se 

svaki dan u našim mainstream medijima pojavi nekoliko članaka i člančića u 

kojima bijesni i ogorčeni ljevičarski novinari bljuju vatru na Trumpa. Evo, samo 

primjera radi, spomenut ću Viktora Ivančića koji tvrdi kako je "Trump 

biznismen-predator, sajamski ekspert za cjenkanje koji je, spletom okolnosti, 

postao američki predsjednik". Ili Željko Trkanjec koji pokušava proširiti paniku 

na desnom spektru vjerujući da "Trump ne pokazuje nikakav interes graditi pakt 

s desnicom u EU". 

Thompson na trgu je kolac u srce našim jugofilima: Stara lijeva ikona zabranila 

bi Marka 

 

https://direktno.hr/kolumne/thompson-na-trgu-je-kolac-u-srce-nasim-jugofilima-stara-lijeva-ikona-zabranila-bi-marka-364295/
https://direktno.hr/kolumne/thompson-na-trgu-je-kolac-u-srce-nasim-jugofilima-stara-lijeva-ikona-zabranila-bi-marka-364295/
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FOTO: EPA/SHAWN THEW 

 

I Mirko Galić je razočaran izborom Trumpa jer on navodno "vodi brigu jedino o 

američkim interesima". Pa o čijim bi trebao? Kineskim, afričkim ili možda našim? 

O našim interesima trebali bi voditi brigu naši političari. Bar onako zdušno kao 

što Trump vodi brigu o američkim. Zato je i tako premoćno pobijedio na 

američkim izborima. Ljevičari to nazvaju nacionalističkim pristupom. Međutim, 

tek kad svaka država vodi brigu o vlastitim interesima moguće je istinsko i 

pravedno dogovaranje o onome što nam je svima zajedničko i za što doista vrijedi, 

ne samo iz političke kurtoazije ili korektnosti, ući u neki zajednički kompromis. 

Sve smo rekli otvoreno, a onda su nas zatvorili. 

 

https://direktno.hr/kolumne/ako-ne-znate-sto-je-bilo-nova-generacija-je-
pokazala-da-je-proslo-vrijeme-partizana-
364742/?fbclid=IwY2xjawIZaTRleHRuA2FlbQIxMQABHWQ-iGBA5ajGuvE-
xdXdx3u_Pnrzb8b83pZzrzoLNANqjeS_nJGXEblfgA_aem_iYG-
ukL8p0SpfA4hFCwXeA  

  

https://direktno.hr/kolumne/ako-ne-znate-sto-je-bilo-nova-generacija-je-pokazala-da-je-proslo-vrijeme-partizana-364742/?fbclid=IwY2xjawIZaTRleHRuA2FlbQIxMQABHWQ-iGBA5ajGuvE-xdXdx3u_Pnrzb8b83pZzrzoLNANqjeS_nJGXEblfgA_aem_iYG-ukL8p0SpfA4hFCwXeA
https://direktno.hr/kolumne/ako-ne-znate-sto-je-bilo-nova-generacija-je-pokazala-da-je-proslo-vrijeme-partizana-364742/?fbclid=IwY2xjawIZaTRleHRuA2FlbQIxMQABHWQ-iGBA5ajGuvE-xdXdx3u_Pnrzb8b83pZzrzoLNANqjeS_nJGXEblfgA_aem_iYG-ukL8p0SpfA4hFCwXeA
https://direktno.hr/kolumne/ako-ne-znate-sto-je-bilo-nova-generacija-je-pokazala-da-je-proslo-vrijeme-partizana-364742/?fbclid=IwY2xjawIZaTRleHRuA2FlbQIxMQABHWQ-iGBA5ajGuvE-xdXdx3u_Pnrzb8b83pZzrzoLNANqjeS_nJGXEblfgA_aem_iYG-ukL8p0SpfA4hFCwXeA
https://direktno.hr/kolumne/ako-ne-znate-sto-je-bilo-nova-generacija-je-pokazala-da-je-proslo-vrijeme-partizana-364742/?fbclid=IwY2xjawIZaTRleHRuA2FlbQIxMQABHWQ-iGBA5ajGuvE-xdXdx3u_Pnrzb8b83pZzrzoLNANqjeS_nJGXEblfgA_aem_iYG-ukL8p0SpfA4hFCwXeA
https://direktno.hr/kolumne/ako-ne-znate-sto-je-bilo-nova-generacija-je-pokazala-da-je-proslo-vrijeme-partizana-364742/?fbclid=IwY2xjawIZaTRleHRuA2FlbQIxMQABHWQ-iGBA5ajGuvE-xdXdx3u_Pnrzb8b83pZzrzoLNANqjeS_nJGXEblfgA_aem_iYG-ukL8p0SpfA4hFCwXeA
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ZABAVA IDE DALJE 
 

Nikad ne možemo znati što su gazde odlučile:))) 

Izgleda da smo gazdama još uvijek važni pa se boje ponosnog (hrvatskog) naroda. 

Jadni naši političari. Moraju slušati, a znaju da ne mogu utjecati na ponos 

hrvatskog naroda. Tj. na ponos Hrvata. Ostaju im samo oni koji samo za sebe kažu 

da su Hrvati. 

A ovim političarima u RH to i ne smeta u slučaju pjesme AKO NE ZNAŠ ŠTO 

JE BILO. Objašnjene se vidi već iz naslova Hodakove kolumne: 

Ako ne znate što je bilo: Nova generacija je pokazala da je prošlo vrijeme 

partizana 

 

 
 

NAROD.HR 

Klapa najavila Thompsona na inaguraciji, Milanovićev ured negira – 

narod.hr 

Hrvatsku himnu izvodit će klapa Hrvatske ratne mornarice Sveti Juraj. No, unatoč 

najavama, drugih pjesama u njihovoj izvedbi ipak neće biti. 

 

PREDSJEDNIČKA INAUGURACIJA 
 

KLAPA NAJAVILA THOMPSONA NA INAUGURACIJI, 

MILANOVIĆEV URED NEGIRA 
 
10. veljače 2025. u 17:04 

 

Iako su bili poznati gotovo svi detalji inauguracije predsjednika Zorana 

Milanovića, neke će se stvari promijeniti. Ceremonija polaganja prisege opet će 

se održati na Pantovčaku, a himnu će izvoditi klapa Hrvatske ratne mornarice 

https://narod.hr/hrvatska/klapa-najavila-thompsona-na-inaguraciji-milanovicev-ured-negira?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR0QpHGXts0FRIy0SJYeL6JGtXjs_2-TOzo27R-T7hDtqlliGzCVMlEF5sw_aem_NZF6N7i0L1HjnYeTbrTk9Q
https://narod.hr/hrvatska/klapa-najavila-thompsona-na-inaguraciji-milanovicev-ured-negira?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR0QpHGXts0FRIy0SJYeL6JGtXjs_2-TOzo27R-T7hDtqlliGzCVMlEF5sw_aem_NZF6N7i0L1HjnYeTbrTk9Q
https://l.facebook.com/l.php?u=https%3A%2F%2Fnarod.hr%2Fhrvatska%2Fklapa-najavila-thompsona-na-inaguraciji-milanovicev-ured-negira%3Ffbclid%3DIwZXh0bgNhZW0CMTEAAR2PJFa4Azyt8r5NsKiq6MoRs9m8CdJKwvTPN7BwtAGfmjyck_1-HGo8XVM_aem_yWcoQsh6k674XSipQGA7TQ&h=AT3qFN74i_t4sQv2SFkjkLFjq-APsHmxHC9zns1FRrHMwP_qab788K-FUUx-vOzPhUA3We2559k9OC28rkbWryY97a6jTIGrMvyt8OkswyQxy04qNXIeLoEf9bjqB2194qQ6&__tn__=%2CmH-R&c%5b0%5d=AT164D8j0NFfPDgHVz3fvyoyOL6hQ4i9g-4NXvk8B2C_EP_4xlxbyvpUd8mMWOt6cMD-elYLQ_-KmuJkrP4FMmIXDulEyUkwvNX0fy9FC_ayPqgM93VDgkfJJzmbXUoHVs9Sy6u4-6a1yeJ8YDNW0qr7-gxa6rRJzDfxrIwMgKzFnuEJipdzI3bHVVF_tIQ7xQgZ61yO-4qZG503l6pnzPHnLN1MfsQ
https://l.facebook.com/l.php?u=https%3A%2F%2Fnarod.hr%2Fhrvatska%2Fklapa-najavila-thompsona-na-inaguraciji-milanovicev-ured-negira%3Ffbclid%3DIwZXh0bgNhZW0CMTEAAR2PJFa4Azyt8r5NsKiq6MoRs9m8CdJKwvTPN7BwtAGfmjyck_1-HGo8XVM_aem_yWcoQsh6k674XSipQGA7TQ&h=AT3qFN74i_t4sQv2SFkjkLFjq-APsHmxHC9zns1FRrHMwP_qab788K-FUUx-vOzPhUA3We2559k9OC28rkbWryY97a6jTIGrMvyt8OkswyQxy04qNXIeLoEf9bjqB2194qQ6&__tn__=%2CmH-R&c%5b0%5d=AT164D8j0NFfPDgHVz3fvyoyOL6hQ4i9g-4NXvk8B2C_EP_4xlxbyvpUd8mMWOt6cMD-elYLQ_-KmuJkrP4FMmIXDulEyUkwvNX0fy9FC_ayPqgM93VDgkfJJzmbXUoHVs9Sy6u4-6a1yeJ8YDNW0qr7-gxa6rRJzDfxrIwMgKzFnuEJipdzI3bHVVF_tIQ7xQgZ61yO-4qZG503l6pnzPHnLN1MfsQ
https://l.facebook.com/l.php?u=https%3A%2F%2Fnarod.hr%2Fhrvatska%2Fklapa-najavila-thompsona-na-inaguraciji-milanovicev-ured-negira%3Ffbclid%3DIwZXh0bgNhZW0CMTEAAR2PJFa4Azyt8r5NsKiq6MoRs9m8CdJKwvTPN7BwtAGfmjyck_1-HGo8XVM_aem_yWcoQsh6k674XSipQGA7TQ&h=AT3qFN74i_t4sQv2SFkjkLFjq-APsHmxHC9zns1FRrHMwP_qab788K-FUUx-vOzPhUA3We2559k9OC28rkbWryY97a6jTIGrMvyt8OkswyQxy04qNXIeLoEf9bjqB2194qQ6&__tn__=%2CmH-R&c%5b0%5d=AT164D8j0NFfPDgHVz3fvyoyOL6hQ4i9g-4NXvk8B2C_EP_4xlxbyvpUd8mMWOt6cMD-elYLQ_-KmuJkrP4FMmIXDulEyUkwvNX0fy9FC_ayPqgM93VDgkfJJzmbXUoHVs9Sy6u4-6a1yeJ8YDNW0qr7-gxa6rRJzDfxrIwMgKzFnuEJipdzI3bHVVF_tIQ7xQgZ61yO-4qZG503l6pnzPHnLN1MfsQ
https://l.facebook.com/l.php?u=https%3A%2F%2Fnarod.hr%2Fhrvatska%2Fklapa-najavila-thompsona-na-inaguraciji-milanovicev-ured-negira%3Ffbclid%3DIwZXh0bgNhZW0CMTEAAR2PJFa4Azyt8r5NsKiq6MoRs9m8CdJKwvTPN7BwtAGfmjyck_1-HGo8XVM_aem_yWcoQsh6k674XSipQGA7TQ&h=AT3qFN74i_t4sQv2SFkjkLFjq-APsHmxHC9zns1FRrHMwP_qab788K-FUUx-vOzPhUA3We2559k9OC28rkbWryY97a6jTIGrMvyt8OkswyQxy04qNXIeLoEf9bjqB2194qQ6&__tn__=%2CmH-R&c%5b0%5d=AT164D8j0NFfPDgHVz3fvyoyOL6hQ4i9g-4NXvk8B2C_EP_4xlxbyvpUd8mMWOt6cMD-elYLQ_-KmuJkrP4FMmIXDulEyUkwvNX0fy9FC_ayPqgM93VDgkfJJzmbXUoHVs9Sy6u4-6a1yeJ8YDNW0qr7-gxa6rRJzDfxrIwMgKzFnuEJipdzI3bHVVF_tIQ7xQgZ61yO-4qZG503l6pnzPHnLN1MfsQ
https://l.facebook.com/l.php?u=https%3A%2F%2Fnarod.hr%2Fhrvatska%2Fklapa-najavila-thompsona-na-inaguraciji-milanovicev-ured-negira%3Ffbclid%3DIwZXh0bgNhZW0CMTEAAR2PJFa4Azyt8r5NsKiq6MoRs9m8CdJKwvTPN7BwtAGfmjyck_1-HGo8XVM_aem_yWcoQsh6k674XSipQGA7TQ&h=AT3qFN74i_t4sQv2SFkjkLFjq-APsHmxHC9zns1FRrHMwP_qab788K-FUUx-vOzPhUA3We2559k9OC28rkbWryY97a6jTIGrMvyt8OkswyQxy04qNXIeLoEf9bjqB2194qQ6&__tn__=%2CmH-R&c%5b0%5d=AT164D8j0NFfPDgHVz3fvyoyOL6hQ4i9g-4NXvk8B2C_EP_4xlxbyvpUd8mMWOt6cMD-elYLQ_-KmuJkrP4FMmIXDulEyUkwvNX0fy9FC_ayPqgM93VDgkfJJzmbXUoHVs9Sy6u4-6a1yeJ8YDNW0qr7-gxa6rRJzDfxrIwMgKzFnuEJipdzI3bHVVF_tIQ7xQgZ61yO-4qZG503l6pnzPHnLN1MfsQ
https://l.facebook.com/l.php?u=https%3A%2F%2Fnarod.hr%2Fhrvatska%2Fklapa-najavila-thompsona-na-inaguraciji-milanovicev-ured-negira%3Ffbclid%3DIwZXh0bgNhZW0CMTEAAR2PJFa4Azyt8r5NsKiq6MoRs9m8CdJKwvTPN7BwtAGfmjyck_1-HGo8XVM_aem_yWcoQsh6k674XSipQGA7TQ&h=AT3qFN74i_t4sQv2SFkjkLFjq-APsHmxHC9zns1FRrHMwP_qab788K-FUUx-vOzPhUA3We2559k9OC28rkbWryY97a6jTIGrMvyt8OkswyQxy04qNXIeLoEf9bjqB2194qQ6&__tn__=%2CmH-R&c%5b0%5d=AT164D8j0NFfPDgHVz3fvyoyOL6hQ4i9g-4NXvk8B2C_EP_4xlxbyvpUd8mMWOt6cMD-elYLQ_-KmuJkrP4FMmIXDulEyUkwvNX0fy9FC_ayPqgM93VDgkfJJzmbXUoHVs9Sy6u4-6a1yeJ8YDNW0qr7-gxa6rRJzDfxrIwMgKzFnuEJipdzI3bHVVF_tIQ7xQgZ61yO-4qZG503l6pnzPHnLN1MfsQ
https://www.facebook.com/sharer.php?u=https%3A%2F%2Fnarod.hr%2Fhrvatska%2Fklapa-najavila-thompsona-na-inauguraciji-milanovicev-ured-negira
https://www.facebook.com/sharer.php?u=https%3A%2F%2Fnarod.hr%2Fhrvatska%2Fklapa-najavila-thompsona-na-inauguraciji-milanovicev-ured-negira
https://narod.hr/hrvatska/klapa-najavila-thompsona-na-inaguraciji-milanovicev-ured-negira?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR0QpHGXts0FRIy0SJYeL6JGtXjs_2-TOzo27R-T7hDtqlliGzCVMlEF5sw_aem_NZF6N7i0L1HjnYeTbrTk9Q
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Sveti Juraj. No, unatoč najavama, drugih pjesama u njihovoj izvedbi ipak neće 

biti. 

Naime, klapa HRM-a za inauguraciju pripremala je i pjesme za neformalni dio 

inauguracije. Na popisu je bio najavljen i hit Marka Perkovića Thompsona. 

Međutim, Ured predsjednika donio je popis svih izvođača i pjesama koje će se 

izvoditi. Thompsonov hit, međutim, nije među njima. 

Bralić ranije najavio: ‘Zapjevat ćemo i tu pjesmu’ 

“‘Ako ne znaš šta je bilo’, u obradi Hrvatske ratne mornarice Sveti Juraj jedna je 

u nizu domoljubnih pjesama koje izvodimo. Osim te obrade već sam spomenuo i 

obrade ‘To je tvoja zemlja’, ‘Ratnici svjetla’, ‘Zlatne godine’ i brojne druge. 

Sasvim sigurno, između ostalih, zapjevat ćemo i tu pjesmu”, poručio je Marko 

Bralić iz Klape Hrvatske ratne mornarice “Sveti Juraj” za RTL. 

“Himnu na poseban način pripremamo. Dotjerujemo detalje, tako da želimo 

učiniti da ona bude najbolji mogući način izvede u našoj interpretaciji”, rekao je 

Bralić. 

Pjevati na svečanoj prisezi predsjednika – čast je svakome umjetniku. Ali 

hrvatskim vojnicima pogotovo, jer su ove godine za himnu upravo oni odabir 

Zorana Milanovića koji je vrhovni zapovjednik Oružanih snaga. Ovo nije samo 

priznanje Klapi Hrvatske ratne mornarice, nego i hrvatskoj vojsci u cjelini čiji smo 

mi pripadnici”, dodao je. 

Milanovićev Ured: ‘Klapa HRM-a “Sveti Juraj” izvest će samo himnu’ 

Ured predsjednika Zorana Milanovića danas u 16:22 objavio je popis svih 

izvođača i pjesama koje će se naći na svečanosti inauguracije. 

“Zbog velikog interesa hrvatske javnosti za glazbeni dio programa na svečanosti 

inauguracije predsjednika Republike Zorana Milanovića, koja će se održati 18. 

veljače u Uredu predsjednika Republike Hrvatske, objavljujemo cjelovit popis 

svih izvođača i svih pjesama koje će tom prigodom biti izvedene”, stoji u 

priopćenju. 

Tekst se nastavlja ispod oglasa 

“Klapa HRM-a „Sveti Juraj“ izvest će samo himnu Republike Hrvatske „Lijepa 

naša Domovino“ kao što je ranije i najavljeno”, priopćio je među ostalim Ured 

predsjednika. 

Pozivnicu za svečanu ceremoniju dobilo je 115 osoba. Među njima su predstavnici 

vjerskih zajednica, bivši predsjednici, brojni političari, ali i čelnici važnih 

institucija u državi. Na inauguraciju neće doći niti premijer Andrej Plenković niti 

predsjednik Sabora Gordan Jandroković. Doći će samo koalicijski partner – 

Domovinski pokret. Pozvan je i general Ante Gotovina, ali njegova potvrda još se 

čeka. 

 

https://narod.hr/hrvatska/klapa-najavila-thompsona-na-inauguraciji-
milanovicev-ured-negira  

  

https://net.hr/danas/rtl-danas/rtl-danas-na-probi-upoznajte-klapu-hrvatske-ratne-mornarice-sveti-juraj-koja-ce-zoranu-milanovicu-pjevati-himnu-400ad91e-e717-11ef-820f-829ff0affdfc
https://www.predsjednik.hr/vijesti/popis-svih-izvodaca-i-svih-pjesama-koje-ce-biti-izvedene-na-svecanosti-inauguracije-predsjednika-milanovica/
https://narod.hr/hrvatska/klapa-najavila-thompsona-na-inauguraciji-milanovicev-ured-negira
https://narod.hr/hrvatska/klapa-najavila-thompsona-na-inauguraciji-milanovicev-ured-negira
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KAKO SAM BRANIO THOMPSONA 
 

Koncert na Hipodromu pokazuje da sam imao uspjeha i u mojoj obrani 

Thompsona.  

Kada se osvrnem na to mogu pokazati slijedeće: 

Imam 216 publicističkih knjiga, a njih 198 je o Thompsonu ili sadrže tekstove u 

Kojima se on spominje: 

 

KNJIGE O THOMPSONU 

 

M. Kovačević i J. Pečarić, Thompson u očima hrvatskih intelektualaca – Bilo je i 

to jednom u Hrvatskoj, Fortuna, Zagreb, 2008.  

J. Pečarić, Hajka na Thompsona, Zagreb, 2012. 

J. Pečarić. Dva pisma koja su skinula maske / Na hrvatsku šutnju nismo spremni!, 

Zagreb, 2015. pp.406. 

J. Pečarić, Thompson – pjesmom za Hrvatsku, Zagreb, 2017. Str. 409. 

J. Pečarić, Matematika, pjesme i nogomet. Zagreb, 2018. pp. 347. 

J. Pečarić, Predsjednica i ‘Za Dom spremni’, Zagreb, 2019. str. 214. 

J. Pečarić, Josip Šimunić i ‘Za Dom spremni’, Zagreb, 2019, str. 362. 

J. Pečarić, 'Bojna Čavoglave' / Thompsonofobija, Zagreb, 2022. str. 404. 

J. Pečarić Za dom spremni i Slava Ukrajini, dragovoljac.com, 2022.: 

https://www.dragovoljac.com/index.php/pecaric/30156-za-dom-spremni-i-
slava-ukrajini 
J. Pečarić, Thompson – najznačajniji živući Hrvat, Dragovoljac.com, 2024.: 

https://www.dragovoljac.com/images/minifp/thompson.pdf  
J. Pečarić, Dočeci sportskih heroja /: Od “Bojne Čavoglave” do “Ako ne znaš što 

je bilo”, dragovoljac.com., 2025.: 

https://www.dragovoljac.com/images/minifp/doceci.pdf 
 

KNJIGE U KOJIMA SE PIŠE I O THOMPSONU 

 

J. Pečarić, Trijumf tuđmanizma, Zagreb, 2003. 

J. Pečarić, Nepoćudne knjige / Trijumf tuđmanizma 2, Zagreb, 2003. 

J. Pečarić, Hercegovac iz Boke / Što sam govorio o Hrvatima BiH, Zagreb, 2003.  

J. Pečarić, U Boki kotorskoj svaki kamen govori hrvatski / Borba za Boku 

kotorsku 2, Zagreb, 2004. 

D. Jelčić i J. Pečarić, Tuđmanove tri sekunde, Zagreb, 2004.   

D. Jelčić i J. Pečarić, Književnik Mile Budak sada i ovdje, Zagreb, 2005. 

J. Pečarić, Priznajem, Hrvat sam! Zagreb, 2005. 

J. Pečarić, Kad “stručnjaci” odlučuju o matematici, Zagreb, 2006. 

D. Jelčić i J. Pečarić, Tuđmanove tri sekunde.  Drugo prošireno izdanje, Zagreb, 

2007. 

J. Pečarić, Zločinački sud u Haagu, Zagreb, 2008. 

J. Pečarić i M. Kovačević, Kraj vremena veleizdajnika?, Zagreb, 2009. 

https://www.dragovoljac.com/index.php/pecaric/30156-za-dom-spremni-i-slava-ukrajini
https://www.dragovoljac.com/index.php/pecaric/30156-za-dom-spremni-i-slava-ukrajini
https://www.dragovoljac.com/images/minifp/thompson.pdf
https://www.dragovoljac.com/images/minifp/doceci.pdf
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J. Pečarić, Za ponosnu Hrvatsku, e-knjiga. Portal HKV-a, 2009.  

http://hakave.org/images/stories/Documents/Za_ponosnu_Hrvatsku.pdf 
J. Pečarić, Rasizam Suda u Haagu / 15 godina ponavljanja istoga: Je li bilo uzalud? 

Zagreb, 2011.  

J. Pečarić, Rasizam svjetskih moćnika, Zagreb, 2012. 

J. Pečarić, Zabranjeni akademik – Prijevarom u HAZU!?, Zagreb, 2012. 

J. Pečarić, Rasizam domaćih slugu, Zagreb, 2013. 

J. Pečarić, Vukovar i njegov stožer, Zagreb, 2013. 

J. Pečarić, Hrvatski genocid: Napravili zečeve od Srba, Zagreb, 2014. 

J. Pečarić, ‘Ako voliš Hrvatsku svoju’, Zagreb, 2014. 

J. Pečarić, Propade im crvena Hrvatska, Zagreb, 2015. pp.372 

J. Pečarić, Živjela nam antifašistička, tj braniteljska Hrvatska, Zagreb, 2015 

J. .Pečarić, Oba su pala, Zagreb, 2016., str.392. 

J. Pečarić, Pišem pisma odgovora nema! 1. / Navodna Hrvatska zaklada za 

znanost, Zagreb, 2017. str. 245. 

J. Pečarić, Pišem pisma odgovora nema! 2. / Je li Akademiji važna znanost, 

Zagreb, 2017. str. 212. 

J.Pečarić, J. Stjepandić, Ništa se još promijenilo nije, Zagreb, 2017. str. 346. 

J. Pečarić, Dnevnik u znaku ‘Za dom spremni’, Zagreb, 2017. str. 312 

M. Međimorec, J. Pečarić, General Praljak, Zagreb, 2017. Str. 375. 

M. Međimorec, J. Pečarić, General Praljak, drugo prošireno izdanja, Zagreb, 

2017. str. 451. 

M. Međimorec, J. Pečarić, General Praljak II. U obrani hrvatskog naroda, Zagreb, 

2018.  

M. Međimorec, J. Pečarić, General Praljak III. S prijezirom odbacujem Vašu 

presudu, Zagreb, 2018. 

J. Pečarić, S. Razum, Razotkrivena Jasenovačka laž, Društvo za istraživanje 

trostrukog logora Jasenovac, Zagreb 2018. 

M. Međimorec, J. Pečarić, General Praljak IV. S prijezirom odbacujem Vaše 

podaništvo, Zagreb, 2018. 

J. Pečarić, Dario Kordić, Zagreb, 2019. str.  343. 

J. Pečarić, Četvrti stup moje Hrvatske / Biskup dr. Vlado Košić, Zagreb, 2019. str. 

398. 

J. Pečarić, Je li političarima kriva matematika? Zagreb, 2019, pp. 317. 

J. Pečarić, Borasa za akademika. Portal dragovoljac.com, 2020: 

http://www.dragovoljac.com/images/minifp/Boras.pdf 

48.J. Pečarić, Vratiti Hrvatsku narodu: Portal dragovoljac.com, 2020.: 

https://www.dragovoljac.com/index.php/pecaric/20640-akademik-pecaric-

vratiti-hrvatsku-narodu 

49.J. Pečarić, Akademik Dubravko Jelčić. Portal dragovoljac.com, 2020.: 

http://www.dragovoljac.com/images/minifp/jelcic3_Part1.pdf 

http://www.dragovoljac.com/images/minifp/jelcic3_Part2.pdf 

http://hakave.org/images/stories/Documents/Za_ponosnu_Hrvatsku.pdf
http://www.dragovoljac.com/images/minifp/Boras.pdf
http://www.dragovoljac.com/images/minifp/jelcic3_Part1.pdf
http://www.dragovoljac.com/images/minifp/jelcic3_Part2.pdf
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50.M. Međimorec, J. Pečarić, El General Praljak, “¡Jueces, El General Praljak no 

es criminal de guerra. Con desprecio rechazo vuestra sentencia !“ Portal 

dragovoljac.com, 2020.: 

http://www.dragovoljac.com/images/minifp/praljak1.pdf 

http://www.dragovoljac.com/images/minifp/praljak2.pdf 

http://www.dragovoljac.com/images/minifp/praljak3.pdf 

51. J. Pečarić, Mojih sto knjiga, Zagreb, 2020, str. 285. 

52. J. Pečarić, General Janko Bobetko, Portal dragovoljac.com, 2020.:  

http://www.dragovoljac.com/images/minifp/Bobetko2.pdf 

53. J. Pečarić, Karolina Vidović Krišto, Zagreb, 2020, str. 167. 

54. J. Pečarić, Nobelova Nagrada za 'Oluju', Portal dragovoljac.com, 2020.: 

http://www.dragovoljac.com/images/minifp/NobelZaGotovinu.pdf 

55. J. Pečarić, Akademik Ivan Aralica, Portal dragovoljac.com, 2020.: 

http://www.dragovoljac.com/images/minifp/Aralica.pdf 

56. J. Pečarić, Revizionisti u HAZU, Zagreb, 2020, str. 348. 

57. J. Pečarić, Stijepo Mijović Kočan, Zagreb, 2020, str. 362. 

58. J. Pečarić, Dr. Jure Burić, Zagreb, 2020, str. 211. 

59. J. Pečarić, Druker / Predsjednik o Puhovskom, Portal dragovoljac.com, 2020.: 

http://www.dragovoljac.com/images/minifp/druker.pdf 

60. J. Pečarić, Slobodan Lang / Pešorda o Langu,  Portal dragovoljac.com:  

http://www.dragovoljac.com/images/minifp/LANG.pdf   

61. J. Pečarić, Josip Jović, Portal dragovoljac.com, 2020.: 

http://www.dragovoljac.com/images/minifp/jovic.pdf 

62. J. Pečarić, Ivica Marijačić, Portal dragovoljac.com, 2020.: 

http://www.dragovoljac.com/images/minifp/marijacic.pdf 

63. J. Pečarić, Mladen Pavković, Zagreb, 2020.,str.321. 

64. J. Pečarić, Dr. sc. Mato Artuković, Zagreb, 2020.,str.224. 

65. J. Pečarić, Mate Kovačević, Portal dragovoljac.com, 2020.: 

http://www.dragovoljac.com/images/minifp/matekovacevic.pdf 

66. J. Pečarić, Slobodan Lang / Pešorda o Langu, Zagreb, 2020.,str. 272.  

67. J. Pečarić, Biskup prof. dr. sc. Valentin Pozaić, Portal dragovoljac.com, 2020.: 

http://www.dragovoljac.com/images/minifp/pozaic.pdf 

68. J. Pečarić, Prof. dr, sc. Zvonimir Šeparović, Zagreb, 2020.,str. 336. 

69. J. Pečarić, Akademik Stanko Popović, Portal dragovoljac.com, 2020.: 

http://www.dragovoljac.com/images/minifp/popovic1.pdf 

70. J. Pečarić, Prof. dr, sc. Zdravko Tomac, Portal dragovoljac.com, 2021.: 

http://www.dragovoljac.com/images/minifp/TOMAC.pdf 

71. M. Pavković, Razgovori s Josipom Pečarićem, Drugo prošireno izdanje, 

Koprivnica, 2021. str. 287. 

72. J. Pečarić, O sučeljavanju Bulajić vs. Pečarić, Portal dragovoljac.com, 2021.: 

http://www.dragovoljac.com/images/minifp/suceljavanje_hazu.pdf 

73. J. Pečarić, Dr. sc. Ivo Rendić-Miočević, Portal dragovoljac.com, 2021.: 

http://www.dragovoljac.com/images/minifp/RENDIC.pdf 

74. J. Pečarić, Đuro Vidmarović, Portal dragovoljac.com, 2021.: 

http://www.dragovoljac.com/images/minifp/praljak1.pdf
http://www.dragovoljac.com/images/minifp/praljak2.pdf
http://www.dragovoljac.com/images/minifp/praljak3.pdf
http://www.dragovoljac.com/images/minifp/Bobetko2.pdf
http://www.dragovoljac.com/images/minifp/NobelZaGotovinu.pdf
http://www.dragovoljac.com/images/minifp/Aralica.pdf
http://www.dragovoljac.com/images/minifp/druker.pdf
http://www.dragovoljac.com/images/minifp/LANG.pdf
http://www.dragovoljac.com/images/minifp/jovic.pdf
http://www.dragovoljac.com/images/minifp/marijacic.pdf
http://www.dragovoljac.com/images/minifp/matekovacevic.pdf
http://www.dragovoljac.com/images/minifp/pozaic.pdf
http://www.dragovoljac.com/images/minifp/popovic1.pdf
http://www.dragovoljac.com/images/minifp/TOMAC.pdf
http://www.dragovoljac.com/images/minifp/suceljavanje_hazu.pdf
http://www.dragovoljac.com/images/minifp/RENDIC.pdf
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http://www.dragovoljac.com/images/minifp/Vidmarovic.pdf 

75. J. Pečarić, Vjekoslav Krsnik, Zagreb, 2021. str. 315. 

76. J. Pečarić, Ruski znanstvenik u RH, Portal dragovoljac.com, 2021.: 

http://www.dragovoljac.com/images/minifp/ruskiznanstvenik.pdf 

77. J. Pečarić, Prof. dr, sc. Miroslav Tuđman, Portal dragovoljac.com, 2021.: 

http://www.dragovoljac.com/images/minifp/tudjman.pdf 

78. J. Pečarić, Prof. dr, sc.  Neven Elezović, Zagreb, 2021. str. 461. 

79. J. Pečarić, Igor Vukić, Zagreb, 2021. str. 404. 

80. J. Pečarić, Dr, sc. Josip Stjepandić, Portal dragovoljac.com, 2021.: 

http://www.dragovoljac.com/images/minifp/stjepandic.pdf 

81. J. Pečarić, Dr. sc. Damir Pešorda, Portal dragovoljac.com, 2021.: 

http://www.dragovoljac.com/images/minifp/pesorda.pdf 

82, J. Pečarić, Stjepan Razum u službi Istine, Zagreb, 2021., str. 404. 

83. J. Pečarić, Prof. emeritus dr. sc. Matko Marušić, Zagreb, 2021. str. 444. 

84. J. Pečarić, Akademik Smiljko Ašperger, Portal dragovoljac.com, 2021.: 

http://www.dragovoljac.com/images/minifp/asperger.pdf 

85. J. Pečarić, Vladimir Mrkoci, Zagreb, 2021., str. 285. 

86. J. Pečarić, Akademik Andrej Dujella, Zagreb, 2021. str. 328. 

87. J. Pečarić, Prof. dr. sc. Josip Jurčević, Portal dragovoljac.com, 2021.: 

http://www.dragovoljac.com/images/minifp/jurcevic.pdf 

88. S. Mijović Kočan, J. Pečarić, Roman Leljak, Zagreb, 2021. str. 252.  

89. J. Pečarić, Dr. Milan Vuković, Portal dragovoljac.com, 2021.: 

http://www.dragovoljac.com/images/minifp/vukovic.pdf 

90. J. Pečarić, Marko Franović, Portal dragovoljac.com, 2021.: 

http://www.dragovoljac.com/images/minifp/franovic.pdf 

91. Josip Pečarić, Dubravko Horvatić, Portal dragovoljac.com, 2021.: 

http://www.dragovoljac.com/images/minifp/horvatic.pdf  

92. J. Pečarić, S. Razum, Jasenovac – A lie uncovered, Lulu.com, 2021. pp. 506. 

93. J. Pečarić, Ljeta u Tisnom / Don Lazar Čibarić, Zagreb, 2021., str. 279. 

94. J. Pečarić, Don Anđelko Kaćunko,  Zagreb, 2021. str. 339. 

96. J. Pečarić, Gojko Šušak, Portal dragovoljac.com, 2021.: 

http://www.dragovoljac.com/images/minifp/Susak.pdf  
96. J. Pečarić, Dva prijatelja / Stanko Šarić, Zagreb, 2021., str. 348. 

97. J. Pečarić, Akademik Slobodan Novak, Portal dragovoljac.com, 2021.: 

http://www.dragovoljac.com/images/minifp/novak.pdf  
98. J. Pečarić, Ankica Tuđman, Zagreb, 2021., str. 335. 

99. J. Pečarić, Akademik Slaven Barišić, Portal HKV-a, 2021.: 

https://www.hkv.hr/images/stories/Documents02/Pecaric_o_Slavenu_Barisicu.
pdf 
100.  J. Pečarić, Branili smo Stepinca, Portal dragovoljac.com, 2021.: 

http://www.dragovoljac.com/images/minifp/stepinac3.pdf 

101. J. Pečarić, HOS, Portal dragovoljac.com, 2021.: 

http://www.dragovoljac.com/images/minifp/HOS3.pdf 

102. J. Pečarić, Akademik Nenad Trinajstić, Portal dragovoljac.com, 2021.: 

http://www.dragovoljac.com/images/minifp/Vidmarovic.pdf
http://www.dragovoljac.com/images/minifp/ruskiznanstvenik.pdf
http://www.dragovoljac.com/images/minifp/tudjman.pdf
http://www.dragovoljac.com/images/minifp/stjepandic.pdf
http://www.dragovoljac.com/images/minifp/pesorda.pdf
http://www.dragovoljac.com/images/minifp/asperger.pdf
http://www.dragovoljac.com/images/minifp/jurcevic.pdf
http://www.dragovoljac.com/images/minifp/vukovic.pdf
http://www.dragovoljac.com/images/minifp/franovic.pdf
http://www.dragovoljac.com/images/minifp/horvatic.pdfMate
http://www.dragovoljac.com/images/minifp/Susak.pdf
https://www.hkv.hr/images/stories/Documents02/Pecaric_o_Slavenu_Barisicu.pdf
https://www.hkv.hr/images/stories/Documents02/Pecaric_o_Slavenu_Barisicu.pdf
http://www.dragovoljac.com/images/minifp/stepinac3.pdf
http://www.dragovoljac.com/images/minifp/HOS3.pdf
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http://www.dragovoljac.com/images/minifp/trinajstic.pdf  
103. J. Pečarić, Braća fra Šito i Valentin Ćorić, Portal dragovoljac.com, 2021.: 

http://www.dragovoljac.com/images/minifp/bracacoric.pdf 

104. J. Pečarić, Mario Filipi, Portal dragovoljac.com, 2021.: 

https://www.dragovoljac.com/index.php/pecaric/28535-mario-filipi 

105. J. Pečarić, Pravednica Među Narodima - Ljubica Štefan, Portal 

dragovoljac.com: 

http://www.dragovoljac.com/images/minifp/LjStefan.pdf 

106. J. Pečarić, Dopisivanje s Lili Benčik, dragovoljac.com, 2021.: 

107. J. Pečarić, Bokeljska mornarica, dragovoljac.com, 2021.: 

https://www.dragovoljac.com/index.php/pecaric/28810-bokeljska-mornarica 

108. J. Pečarić, Mr. sc. Mladen Ivezić, Društvo za istraživanje trostrukog logora 

Jasenovac, 2021.: 

https://drustvojasenovac.files.wordpress.com/2021/12/ivezic3.pdf 

109. J. Pečarić, Dr. sc. Mirko Valentić, dragovoljac.com, 2021.: 

http://www.dragovoljac.com/images/minifp/VALENTIC.pdf 

110. J. Pečarić, Damir Borovčak u mojim zapisima, Zagreb 2022. str. 224. 

111. J. Pečarić, Zaljev hrvatskih svetaca, dragovoljac.com, 2022.: 

112. J. Pečarić, Dr. Ružica i Mate Ćavar, dragovoljac.com, 2022.: 

https://www.dragovoljac.com/index.php/pecaric/29516-mate-ruzica-cavar 

113. J. Pečarić, Ivan Gabelica, dragovoljac.com, 2022.: 

http://www.dragovoljac.com/images/minifp/GABELICA.pdf  
114. J. Pečarić, Dubrovnik se brani Bokom, dragovoljac.com, 2022.: 

http://www.dragovoljac.com/images/minifp/DUBROVNIK.pdf 

115. J. Pečarić, Zvonimir Hodak, dragovoljac.com, 2022.: 

http://www.dragovoljac.com/images/minifp/HODAK.pdf 

116. J. Pečarić, Benjamin Tolić, dragovoljac.com, 2022.: 

http://www.dragovoljac.com/images/minifp/BenjaminTolic.pdf   
117. J. Pečarić, Akademik Vladimir Paar, Zagreb, 2022. str. 412. 

118. J. Pečarić, Željko Olujić, Zagreb, 2022. str. 362. 

119. J. Pečarić, Vlado Glavaš, dragovoljac.com, 2022.: 

https://www.dragovoljac.com/index.php/pecaric/30320-vlado-glavas  
120. J. Pečarić, General Ivan Tolj, dragovoljac.com, 2022.: 

http://www.dragovoljac.com/images/minifp/GeneralTolj.pdf 
121. J. Pečarić, Prof. dr. sc. Zvonimir Janko, dopisni član HAZU, 

dragovoljac.com, 2022.: 

https://www.dragovoljac.com/index.php/pecaric/30633-zvonimir-janko 

122. J. Pečarić, IX. Bojna "Rafael Vitez Boban", Zagreb, 2022., str. 349. 

123. J. Pečarić, „Ja sam pobjednik“ / Nikola Štedul, Zagreb, 2022. str. 315. 

124. J. Pečarić, Inicijalni krug 'Tuđman 100', dragovoljac.com, 2022.: 

https://www.dragovoljac.com/index.php/pecaric/30949-tudman100 

125. J. Pečarić, “Pokvareni četnici”, dragovoljac.com, 2022.: 

https://www.dragovoljac.com/index.php/pecaric/31891-pokvareni-cetnici 
126. J. Pečarić, Prof. dr. sc. Branimir Lukšić, Portal HKV-a, 2022.: 

http://www.dragovoljac.com/images/minifp/trinajstic.pdf
http://www.dragovoljac.com/images/minifp/bracacoric.pdf
https://www.dragovoljac.com/index.php/pecaric/28535-mario-filipi
http://www.dragovoljac.com/images/minifp/LjStefan.pdf
https://www.dragovoljac.com/index.php/pecaric/28810-bokeljska-mornarica
https://drustvojasenovac.wordpress.com/
https://drustvojasenovac.wordpress.com/
https://drustvojasenovac.files.wordpress.com/2021/12/ivezic3.pdf
http://www.dragovoljac.com/images/minifp/VALENTIC.pdf
https://www.dragovoljac.com/index.php/pecaric/29516-mate-ruzica-cavar
http://www.dragovoljac.com/images/minifp/GABELICA.pdf
http://www.dragovoljac.com/images/minifp/DUBROVNIK.pdf
http://www.dragovoljac.com/images/minifp/HODAK.pdf
http://www.dragovoljac.com/images/minifp/BenjaminTolic.pdf
https://www.dragovoljac.com/index.php/pecaric/30320-vlado-glavas
http://www.dragovoljac.com/images/minifp/GeneralTolj.pdf
https://www.dragovoljac.com/index.php/pecaric/30633-zvonimir-janko
https://www.dragovoljac.com/index.php/pecaric/30949-tudman100
https://www.dragovoljac.com/index.php/pecaric/31891-pokvareni-cetnici
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https://www.hkv.hr/images/stories/Documents02/Knjiga_ak_Pecaric_Luksic.pdf 

127. J. Pečarić, Zašto Miroslav Tuđman nije bio profesor emeritus? 

dragovoljac.com, 2022.: 

https://www.dragovoljac.com/index.php/pecaric/32359-miro-tudjman 

128. J. Pečarić, Akademik Kuzma Kovačić, Zagreb, 2022. str. 342. 

129. J. Pečarić, Akademik Ivan Gutman, Portal HKV-a: 
https://www.dragovoljac.com/index.php/pecaric/32628-akademik-gutman 

130. J. Pečarić, Akademik Ivo Padovan, dragovoljac.com, 2022.: 

http://www.dragovoljac.com/images/minifp/padovan.pdf 
131. J. Pečarić, Jelčić u našim knjigama, dragovoljac.com, 2022.: 

http://www.dragovoljac.com/images/minifp/jelcic2.pdf  
132. A. Kaćunko i J. Pečarić, Hrvatska pjesnikinja Marija Dubravac, Zagreb, 

2022. str. 424. 

133. J. Pečarić, UNESCO i kolo sv. Tripuna, dragovoljac.com, 2022.: 

http://www.dragovoljac.com/images/minifp/tripun.pdf  
134. J. Pečarić i M. Pavković Mali Sloba u Zagrebu, dragovoljac.com, 2022.: 

https://www.dragovoljac.com/index.php/pecaric/33571-mali-sloba  

135. J. Pečarić Zašto Miroslav Tuđman nije bio professor emeritus? / Drugo 

prošireno izdanje, Zagreb, 2023. str. 456. 

136. J. Pečarić, Vanda Babić Galić o Boki i Bokeljima, dragovoljac.com, 2023.: 

http://www.dragovoljac.com/images/minifp/vanda.pdf  
137. J. Pečarić, Miro Glavurtić im postade Srbin, dragovoljac.com, 2023.: 

http://www.dragovoljac.com/images/minifp/glavurtic.pdf  
138. J. Pečarić, Dalić i Modrić u mojim knjigama, dragovoljac.com, 2023: 

http://www.dragovoljac.com/images/minifp/DalicModric.pdf  
139. J. Pečarić, „Razgovarajte s velikima s polazišta principa, nikada na 

koljenima“, dragovoljac.com, 2023.:  

http://www.dragovoljac.com/images/minifp/ponos.pdf 
140. J. Pečarić, Dr. sc. Hrvoje Kačić, dragovoljac.com, 2023.: 

http://www.dragovoljac.com/images/minifp/kacic.pdf 
141. J. Pečarić, Prof. Dr. Sc. Darko Žubrinić, dragovoljac.com, 2023.: 

https://www.dragovoljac.com/index.php/pecaric/34506-darko-zubrinic  

132. J. Pečarić, Pismo Rektoru Sveučilišta u Mostaru / Prva Međunarodna 

Matematička Konferencija u Mostaru, Zagreb, 2023. str. 346. 

143. J. Pečarić, Filip Lukas, dragovoljac.com, 2023.: 

http://www.dragovoljac.com/images/minifp/Lukas.pdf  
144, J. Pečarić, Đildo i Tea u knjigama mlađeg brata, Zagreb, 2023., str. 392. 

145. J. Pečarić, Marko Jurič, dragovoljac.com, 2023.: 

http://www.dragovoljac.com/images/minifp/juric.pdf 
146. J. Pečarić, Hannah Arendt u mojim knjigama, dragovoljac.com: 

http://www.dragovoljac.com/images/minifp/HannahArendt.pdf 
147. J. Pečarić, Dr. sc. Vlatka Vukelić, dragovoljac.com, 2023.: 

http://www.dragovoljac.com/images/minifp/vukelic.pdf 

https://www.hkv.hr/images/stories/Documents02/Knjiga_ak_Pecaric_Luksic.pdf
https://www.dragovoljac.com/index.php/pecaric/32359-miro-tudjman
https://www.dragovoljac.com/index.php/pecaric/32628-akademik-gutman
http://www.dragovoljac.com/images/minifp/padovan.pdf
http://www.dragovoljac.com/images/minifp/jelcic2.pdf
http://www.dragovoljac.com/images/minifp/tripun.pdf
https://www.dragovoljac.com/index.php/pecaric/33571-mali-sloba
http://www.dragovoljac.com/images/minifp/vanda.pdf
http://www.dragovoljac.com/images/minifp/glavurtic.pdf%203
http://www.dragovoljac.com/images/minifp/glavurtic.pdf%203
http://www.dragovoljac.com/images/minifp/DalicModric.pdf
http://www.dragovoljac.com/images/minifp/ponos.pdf
http://www.dragovoljac.com/images/minifp/kacic.pdf
https://www.dragovoljac.com/index.php/pecaric/34506-darko-zubrinic
http://www.dragovoljac.com/images/minifp/Lukas.pdf
http://www.dragovoljac.com/images/minifp/juric.pdf
http://www.dragovoljac.com/images/minifp/HannahArendt.pdf
http://www.dragovoljac.com/images/minifp/vukelic.pdf
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148. J. Pečarić, Biskup prof. dr. sc. Valentin Pozaić – Druga knjiga, 

dragovoljac.com, 2023.: 

http://www.dragovoljac.com/images/minifp/pozaic2.pdf 
149. Z. Hodak, J. Pečarić, Država i 'terorist' / Marko Francišković, 

dragovoljac.com, 2023.:  

http://www.dragovoljac.com/images/minifp/franciskovic.pdf 

150. J. Pečarić, Društvo za istraživanje trostrukog logora Jasenovac, Zagreb, 

2023., str. 472. 

Internet izdanje: 

https://drustvojasenovac.files.wordpress.com/2023/06/trostrukijasenovac-za-
cip.pdf   
151.  J. Pečarić, Hrvatski velikan Dario Kordić, dragovoljac.com, 2023.: 

http://www.dragovoljac.com/images/minifp/kordic.pdf  

152. J. Pečarić, Profesor emeritus Boras, a ne Tuđman / Sramota Sveučilišta u 

Zagrebu, Zagreb, 2023., str. 267. 

153. J. Pečarić, Tomislav Držić, dragovoljac.com, 2023.: 

http://www.dragovoljac.com/images/minifp/drzic.pdf  

154. J. Pečarić, Hrvatski velikani Dalić, Modrić i Lovren, Zagreb, 2023., str. 418.   

155. J. Pečarić, Akademik Marin Hraste,  dragovoljac.com, 2023.: 

https://www.dragovoljac.com/index.php/pecaric/36152-marin-hraste  

156. A. Kaćunko, J. Pečarić, Biskup dr. sc. Mile Bogović, Zagreb, 2023. szt. 450.  

157. J. Pečarić, Hrvatski 'luđak' i srpski znanstvenici, dragovoljac.com, 2023:  

https://www.dragovoljac.com/images/minifp/jlphsz.pdf  
158. J. Pečarić, Milanović hvali Grlić-Radmana, dragovoljac.com, 2023: 

https://www.dragovoljac.com/images/minifp/MilanoRadman.pdf  
158. J. Pečarić, Novak Srzić vs. Stanković,  dragovoljac.com, 2023: 

https://www.dragovoljac.com/index.php/pecaric/36660-stankovic-vs-novak-
srzic  

160. J. Pečarić, Priznajte Hrvatsku Pravoslavnu Crkvu!,  dragovoljac.com, 2023:: 

https://www.dragovoljac.com/images/minifp/HPC1.pdf  

https://hrvatskapravoslavnacrkva.wordpress.com/   

161. J. Pečarić, Moja Ankica, Zagreb, 2023. str. 667. 

162. J. Pečarić, Liste sa Stanforda, Fah idioti i Josip Šimunić, dragovoljac.com, 

2023: 

https://www.dragovoljac.com/images/minifp/simunic.pdf  
163. J. Pečarić, Ante Tomić: Znanstvenik ili podoficir? dragovoljac.com, 2023.: 

https://www.dragovoljac.com/images/minifp/Tomic.pdf  

164. J. Pečarić, Vukovar: Trijumf Tuđmanizma dragovoljac.com, 2023.: 

https://www.dragovoljac.com/images/minifp/VukovarTrijumf.pdf 

165. J. Pečarić, Pomozi sirotu na svoju sramotu! / Više to nisu moji časopisi, 

dragovoljac.com, 2024.: 

https://www.dragovoljac.com/images/minifp/visetonisumojicasopisi.pdf  

166. J. Pečarić, Biskup dr. sc. Vlado Košić / Četvrti stup moje Hrvatske 2., 

dragovoljac.com, 2024.: 

http://www.dragovoljac.com/images/minifp/pozaic2.pdf
http://www.dragovoljac.com/images/minifp/franciskovic.pdf
https://drustvojasenovac.wordpress.com/
https://drustvojasenovac.files.wordpress.com/2023/06/trostrukijasenovac-za-cip.pdf
https://drustvojasenovac.files.wordpress.com/2023/06/trostrukijasenovac-za-cip.pdf
http://www.dragovoljac.com/images/minifp/kordic.pdf
http://www.dragovoljac.com/images/minifp/drzic.pdf
https://www.dragovoljac.com/index.php/pecaric/36152-marin-hraste
https://www.dragovoljac.com/images/minifp/jlphsz.pdf
https://www.dragovoljac.com/images/minifp/MilanoRadman.pdf
https://www.dragovoljac.com/index.php/pecaric/36660-stankovic-vs-novak-srzic
https://www.dragovoljac.com/index.php/pecaric/36660-stankovic-vs-novak-srzic
https://www.dragovoljac.com/images/minifp/HPC1.pdf
https://hrvatskapravoslavnacrkva.wordpress.com/
https://www.dragovoljac.com/images/minifp/simunic.pdf
https://www.dragovoljac.com/images/minifp/Tomic.pdf
https://www.dragovoljac.com/images/minifp/VukovarTrijumf.pdf
https://www.dragovoljac.com/images/minifp/visetonisumojicasopisi.pdf
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https://www.dragovoljac.com/images/minifp/kosic.pdf 
167. J. Pečarić, Sanja i Teresa Iva Drobilice, dragovoljac.com, 2024.: 

https://www.dragovoljac.com/images/minifp/sanjaiteresa.pdf  
168. J. Pečarić, S Ankicom u Lahoreu, Zagreb, 2024, str. 390. 

169, J. Pečarić, Josip Botteri Dini, dragovoljac.com, 2024.: 

170. J. Pečarić, Matematička radionica Josipa Pečarića – Split / Prof. dr. sc. Milica 

Klaričić Bakula, dragovoljac.com, 2024.: 

https://www.dragovoljac.com/images/minifp/matematickaradionica.pdf 
171. J. Pečarić, Biskup dr. sc. Vlado Košić /Četvrti stup moje Hrvatske 2., Zagreb, 

2024., str. 710. 

172. J. Pečarić, Jubileji Biskupa Košića, Zagreb, 2024., str. 224.  

173. J. Pečarić, Biskup Josip Mrzljak, dragovoljac.com, 2024.: 

https://www.dragovoljac.com/images/minifp/Mrzljak2.pdf 
174. J. Pečarić, Napadaju Tuđmana – Da umreš od smijeha / HAZU i Tuđmanova 

bista, dragovoljac.com, 2024.: 

https://www.dragovoljac.com/images/minifp/AndricHAZU.pdf  
175. J. Pečarić, Kazimir Sviben / O Goldsteinovoj prevari, dragovoljac.com, 

2024.: 

https://www.dragovoljac.com/images/minifp/sviben.pdf 
176. J. Pečarić, Ozana Ramljak i Rade Perković u mojim zapisima, , 

dragovoljac.com, 2024.: 

https://www.dragovoljac.com/images/minifp/ozana.pdf  
177. J. Pečarić, HAZU i Tuđmanova bista / Napadaju Tuđmana – Da umreš od 

smijeha, 2., Zagreb, 2024., str. 389. 

178. L. Benčik, J. Pečarić, Pupovac, hrvatske pravice, 2024. 

https://hrvatskepraviceblog.com/2024/02/04/pupovac/  

179. J. Pečarić, Kardinal Franjo Kuharić. Dragovoljac.com, 2024.: 

https://www.dragovoljac.com/images/minifp/kuharic.pdf  
180. J. Pečarić: Prof. emeritus dr. sc. Zvonimir Janović,  Dragovoljac.com, 2024.: 

https://www.dragovoljac.com/images/minifp/zvonimirjanovic.pdf  
181. J. Pečarić, Slobini zečevi,  Dragovoljac.com, 2024.: 

http://www.dragovoljac.com/images/minifp/zecevi.pdf  
182. J. Pečarić, Akademik Ivica Kostović / 'Ovdje sam došao baš da se vidi kako 

u Akademiji ima ljudi koji vole Hrvatsku državu'”, Dragovoljac.com, 2024.: 

https://www.dragovoljac.com/images/minifp/kostovic.pdf 
183. J. Pečarić: Tko će odgovarati zbog protuhrvatskih laži JUSP Jasenovca? 

Dragovoljac.com, 2024.: 

https://www.dragovoljac.com/images/minifp/juspjasenovac.pdf 
184. J. Pečarić, Jonjića za Predsjednika RH, dragovoljac.com., 2024.: 

https://www.dragovoljac.com/images/minifp/jonjic.pdf  
185. J. Pečarić, Hajka na HAZU / ''Mozak veličine maković-zrna', Zagreb, 

2024,,str. 303.  

186. J. Pečarić: Moja Ankica II., Zagreb, 2024., str. 448. 

187. J. Pečarić, Donald Trump u mojim zapisima,  dragovoljax.com, 2024.: 

https://www.dragovoljac.com/images/minifp/kosic.pdf
https://www.dragovoljac.com/images/minifp/sanjaiteresa.pdf
https://www.dragovoljac.com/images/minifp/matematickaradionica.pdf
https://www.dragovoljac.com/images/minifp/Mrzljak2.pdf
https://www.dragovoljac.com/images/minifp/AndricHAZU.pdf
https://www.dragovoljac.com/images/minifp/sviben.pdf
https://www.dragovoljac.com/images/minifp/ozana.pdf
https://hrvatskepraviceblog.com/2024/02/04/pupovac/
https://www.dragovoljac.com/images/minifp/kuharic.pdf
https://www.dragovoljac.com/images/minifp/zvonimirjanovic.pdf
http://www.dragovoljac.com/images/minifp/zecevi.pdf
https://www.dragovoljac.com/images/minifp/kostovic.pdf
https://www.dragovoljac.com/images/minifp/juspjasenovac.pdf
https://www.dragovoljac.com/images/minifp/jonjic.pdf
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https://www.dragovoljac.com/images/minifp/Trump.pdf 
188. J. Pečarić, Dr. sc. Vladimir Geiger, dragovoljax.com, 2024.: 

https://www.dragovoljac.com/images/minifp/geiger.pdf 
189. J. Pečarić i M. Pavković, Mali Sloba u Zagrebu, Zagreb, MMXXIV., str. 252.  

190. J. Pečarić, Jonjića za Predsjednika RH, Drugo prošireno izdanje, 

dragovoljac.com., 2024.: 

https://www.dragovoljac.com/images/minifp/jonjic2.pdf 
191. J. Pečarić, Kuzma Kovačić: 'Povjesničar – Uklanjatelj',  dragovoljac.com., 

2024.:  

https://www.dragovoljac.com/images/minifp/kovacic.pdf 
192. J. Pečarić, Hrvatski velikan Božidar Alić, dragovoljac.com., 2025.: 

https://www.dragovoljac.com/images/minifp/alic.pdf 
193. J. Pečarić, Dr. sc. Ante Nazor, dragovoljac.com., 2025.: 

https://www.dragovoljac.com/images/minifp/nazor.pdf  
194. J. Pečarić,  Davor Dijanović, dragovoljac.com., 2025.: 

https://www.dragovoljac.com/images/minifp/dijanovic.pdf  

195. J. Pečarić, Mladen Pavković: Tekstovi u mojim knjigama, Zagreb, 2025. str. 

359. 

196. J. Pečarić, 'Dobar čovek Sloba', ' dragovoljac.com., 2025.: 

https://www.dragovoljac.com/images/minifp/dobar_covek_sloba.pdf  
197, J. Pečarić, Javor Novak: Ulomci zbilje, dragovoljac.com., 2025.: 

https://www.dragovoljac.com/images/minifp/javornovak.pdf 
198. J. Pečarić, 'Ideologija genocida Cohen-Pečarić', Zagreb, 225., str. 549. 

 

https://www.dragovoljac.com/images/minifp/Trump.pdf
https://www.dragovoljac.com/images/minifp/geiger.pdf
https://www.dragovoljac.com/images/minifp/jonjic2.pdf
https://www.dragovoljac.com/images/minifp/kovacic.pdf
https://www.dragovoljac.com/images/minifp/alic.pdf
https://www.dragovoljac.com/images/minifp/nazor.pdf
https://www.dragovoljac.com/images/minifp/dijanovic.pdf
https://www.dragovoljac.com/images/minifp/dobar_covek_sloba.pdf
https://www.dragovoljac.com/images/minifp/javornovak.pdf
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AKADEMIK JOSIP PEČARIĆ – ŽIVOTOPIS 

 
Akademik Josip Pečarić rođen je 2. rujna 1948. godine u Kotoru. Tamo je završio 

osnovnoškolsko i srednjoškolsko obrazovanje, a 1972. diplomirao na 

Elektrotehničkom fakultetu u Beogradu s radom iz područja nuklearne fizike. Na 

istom fakultetu je i magistrirao 1975. godine, a 1982. obranio doktorsku 

disertaciju iz područja matematike s naslovom Jensenove i srodne nejednakosti.  

Nakon završenog studija radio je u Geomagnetskom institutu u Grocki te od 1977. 

kao asistent fizike na Građevinskom fakultetu u Beogradu. Godine 1987. se s 

obitelji preselio u Zagreb te zaposlio na Tekstilno-tehnološkom fakultetu 

Sveučilišta u Zagrebu kao izvanredni profesor matematike. Od 1990. radi kao 

redoviti profesor na istom fakultetu, od 1996. kao redoviti profesor u trajnom 

zvanju. Umirovljen je 2018. Do početka agresije Rusije na Ukrajinu bio je 

istraživač Matematičkog instituta Sveučilišta RUDN u Moskvi (Rusija). 

Od 2000. godine je redoviti član Hrvatske akademije znanosti i umjetnosti, od 

2016. inostrani je član Dukljanske akademije nauka i umjetnosti 

Za doprinos u znanosti je 1996. godine dobio Državnu nagradu za znanost 

(prirodne znanosti), te je 1999. odlikovan ordenom Reda Danice hrvatske s likom 

Ruđera Boškovića. 

Akademik Josip Pečarić je jedan od vodećih svjetskih stručnjaka u području 

matematičkih nejednakosti. Jedan je od najproduktivnijih svjetskih matematičara 

s više od 1300 objavljenih ili prihvaćenih za tisak radova u matematičkim 

časopisima. Također je i najcitiraniji hrvatski matematičar, a ima preko 230 

suradnika iz zemlje i svijeta (na svjetskim bazama ima:  

Google Scholar: publikacija 1716, citata: 25658, H-index: 56;  

MathSciNet: publikacija: 1.388, citata: 7.392, H-index: 29;  

Scopus: publikacija: 848, citata: 8672, H-index: 40;  

WoS: publikacija: 847, citata: 7641, H-index: 36. 

Prema istraživanjima sa Sveučilišta Stanford u Kaliforniji (SAD) Pečarić je po 

broju objavljenih radova na 2434. mjestu njihove liste za cijelu karijeru od 204644 

svjetskih znanstvenika, a prvi iz RH je 8046. Na njihovoj listi za 2022. godinu 

koja ima 210199 znanstvenika Pečarić je po broju objavljenih radova na 2331. 

mjestu, a prvi iz RH je 9412. 
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Osim velikog broja članaka u međunarodnim matematičkim časopisima, autor je 

ili koautor 40 monografija. O jednoj monografiji je u poznatom časopisu Amer. 

Math. Monthly, July-August 1991, poznati matematičar D. Pedoe objavio cijeli 

članak, a izdavačka kuća Element pokrenula je seriju „Monographs in 

inequalities“ u kojoj je do sada tiskano 22 monografija. 

Osnivač je seminara Matematičke nejednakosti i primjene na Matematičkom 

odjelu Prirodoslovno-matematičkog fakulteta, Sveučilišta u Zagrebu, i s tog je 

seminara do sada izašlo preko četrdeset doktora matematičkih znanosti. Danas 

ovaj seminar također ima i svoj dio na Sveučilištu u Splitu. Niz godina gostovao 

je na Abdus Salam school of mathematical sciences in Lahore pa i u Pakistanu 

ima niz svojih učenika koji rade po tamošnjim sveučilištima. Akademik Pečarić 

ima preko 230 suradnika iz cijeloga svijeta. 

Prvi hrvatski matematički časopis koji je uvršten na svjetske liste najboljih 

znanstvenih časopisa bio je Pečarićev časopis Mathematical inequalities and 

Applications (MIA). Taj časopis je bio i na Q1, a sada je na Q2 listi, kao jedan od 

dva hrvatska znanstvena časopisa koji su na toj listi Q2 časopisi. Drugi Pečarićev 

časopis Journal of Mathematical inequalities (JMI) je na Q1 listi kao jedan od 

dva hrvatska znanstvena časopisa na toj listi koji su Q1 časopisi. Ono što je još 

impozantnije JMI je top 5% matematičkih časopisa, tj. 15. od 329 matematičkih 

časopisa koji se tiskaju u svijetu a imaju impact faktor. Pokrenuo je i časopis 

„Fractional Differential Calculus“ koji je na Scopus listi.  

Krajem godine je zatražio da se njegovo ime izbriše iz uredništava tih časopisa: 

J. Pečarić, „Pomozi sirotu na svoju sramotu! / Više to nisu moji časopisi” 

dragovoljac.com, 2024.: 

https://www.dragovoljac.com/images/minifp/visetonisumojicasopisi.pdf  
Glavni urednik je i novog časopisa „Pakistan Journal of Mathematical Sciences“. 

Osim toga, član je uredništava ili recenzent brojnih međunarodnih časopisa. Kao 

pozvani ili plenarni predavač akademik Josip Pečarić je održao mnoga predavanja 

na međunarodnim konferencijama, a povodom njegovog 60-og rođendana je 

2008. godine u Trogiru održana međunarodna konferencija „Mathematical 

Inequalities and Applications 2008“. Tu konferenciju su slijedile: 

Mathematical Inequalities and Applications 2010, Lahore, Pakistan, March 7-13, 

2010., Pakistan 

Mathematical inequalities and nonlinear functional analysis with applications, 

July 25-29, 2012, Jinju, South Korea. 

U lipnju 2014. godine (22.-26. lipnja) u Trogiru se pod pokroviteljstvom Razreda 

za matematičke, fizičke i kemijske znanosti HAZU održala konferencija pod 

nazivom „Mathematical Inequalities and Applications 2014 – One thousand 

papers conference“ u čast akademika Josipa Pečarića povodom objavljivanja više 

od 1000 znanstvenih matematičkih radova, 

Slijedeće godine je održana konferencija Mathematical Inequalities and 

Applications 2015, 11-15 November, Mostar, BiH 

Tri godine kasnije je u Zagrebu održana međunarodna konferencija MIA 2018 

povodom njegovog 70-og rođendana. 

https://www.dragovoljac.com/images/minifp/visetonisumojicasopisi.pdf
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Article: Refinements of the Converse Hölder and Minkowski Inequalities 

Josip Pečarić, Jurica Perić and Sanja Varošanec 
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Zbog njegovih zasluga u matematici, akademiku Pečariću je posvećen jedan broj 

časopisa „Banach Journal of Mathematical Analysis“, Vol. 2, No.2 (2008). Riječ 

je o međunarodnom znanstvenom časopisu koji je na SCIE i CC listi, a u tom 

posebnom broju članke su objavili i posvetili ih akademiku Pečariću mnogobrojni 

svjetski matematičari. Intervju koji je tamo objavljen (str. 163-170) objavljen je i 

na kineskom u časopisu Mathematics 3 (2012), 245-249. Nekim Pečarićevim 

istraživanjima (inače citiranih i u časopisu “Nature”, a s P.T. Landsbergom 

objavio je članak u časopisu Phys. Rev., A35 (1987), 4397–4403.) posvećen je i 

članak "Accentuate the negative", Math. Bohem. 134 (2009), no. 4, 427-446. 

kojeg je napisao Peter Bullen, profesor emeritus sa Sveučilišta u Vancouveru. 

Nedavno je tiskana knjiga Matice Hrvatske PRIJELOMNA VREMENA / 

Hrvatske zemlje nakon 1918, u kojoj postoji i poglavlje o znanosti. Tako na str. 

413. piše: Djelovali u inozemstvu ili u Hrvatskoj, neki od hrvatskih znanstvenika 

su tijekom 20. stoljeća dali važan doprinos svjetskoj znanosti, prvenstveno 

nobelovci Lavoslav Ružička i Vladimir Prelog (kemija). Značajan ugled stekli su 

i fizičar Ivan Supek (električna vodljivost materijala na niskim temperaturama), 

matematičari Vilim (William) Feller (teorija vjerojatnosti) i Josip Pečarić (teorija 

nejednakosti), molekularni biolozi Miroslav Radman i Ivan Đikić, fizičari Davor 

Pavuna (supraprovodljivost i nano-inženjering) i Marin Soljačić (bežični prijenos 

energije i nano-fotonika) i mnogi drugi.“ 

 

Akademik Pečarić poznat je i po svom publicističkom radu. Objavio je više od 

220 publicističkih knjiga.  

 

27. 5. 2025. 

 

 


